
  
 

1  

 

 

    ODGOVORI VANZEMALJCA IZ GALAKSIJE ANDROMEDA 
 

Ovo pitanje je autorsko pravo Atlanticobr-a, kanala Captain Bill-a, koji se emitira na web stranici YouTube. 
 

Ovo je pisana verzija knjige Mythi videa. Redistribucija ili komercijalno tiskanje će se tretirati kao kazneno 
djelo otuđenja prava. 

 
Objava nije dopuštena bez prethodnog ustupanja prava. 

 
Ovo je sažetak susreta s vanzemaljcem koji dolazi s planeta u galaksiji Andromeda. Ovi sastanci su 
zahvaljujući www.mythi.com.br, stvarnom vlasniku informacija koje su unesene u videozapise koje emitira 
YouTube kanal AtlanticoBR. 

 
 

“Prvi susret dogodio se jedne noći slučajno (barem prividno) jedne noći na obali, u mjestu koje posjećuju ribari. 
Razgovor je počeo normalno, a da se u prvi mah nije shvatio tko je on. Tijekom razgovora, postalo je jasno da je 
riječ o osobi izvan planete Zemlje. Prva pitanja i odgovori u ovoj seriji bili su vrlo općeniti. Nakon nekoliko 
sastanaka, pitanja su počela imati konkretnije konotacije. 
 

                                                                                                  Mythi 

                      
 

Njegova je slika doživjela neke transformacije tijekom godina budući da je bila samo referentna ilustracija. 
Ova slika postavljena u mjesecu travnju 2015. ispravan je izgled našeg prijatelja Mythija, tako da je svatko 
može prepoznati u slučaju eventualnog budućeg kontakta. 

           

http://www.mythi.com.br/
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Ispod su potpuni transkript i videa koje je emitirao kapetan Bill i dodatne informacije. 

Važna napomena: 

Sve do videa 96 Nibiru sustav, između ostalih, predstavljao je prijetnju našem Sunčevom sustavu, nakon tog 
datuma bio je preusmjeren da ne izazove masovno uništenje u ovoj koloniji u usponu. Zato imajte to na umu 
kada čitate ovaj PDF sa zbirkom pitanja i odgovora. Događaji se mijenjaju u skladu s potrebama koje 
nadgleda Community Galactica. 

Video 01 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - prvi video - 10. rujna 2010. 

P - Planet Zemlja prolazi kroz transformaciju u bliskoj budućnosti? 

- Da, Zemlja je na pragu promjene Ere. Svi planeti sa mogućnošću kolonizacije definirali su svoje ere razvoja 
i cikličke promjene. 

P - Kakvo je podrijetlo ljudi sa Zemlje i kada je ono stvarno započelo? 

- Teranski humanoid sastavljen je od različitih rasa humanoida koji su preneseni s drugih planeta kojie su 
promijenile Eru u antičko doba, dopuštajući razvoj na Zemlji koja je u početku Ere bila zrela za kolonizaciju od 
strane humanoida. Zemlja je imala mnogo ciklusa humanoidnih iskustava, još od krede, prije oko 65 milijuna 
godina. Mnogo je niti u doktrinarnom folkloru koje spominju ove humanoide kao prognane iz Capella, potomci 
Anunaquisa, itd... Zapravo, sve različite etničke skupine koje se danas nalaze na Zemlji došle su s različitih 
mjesta svemira kako bi živjele i napredovale u ovoj eri koja se sada završava, živeći na planeti Zemlji s jedinom 
svrhom integracije u veće zajednice. Poput Zemlje, postoje stotine milijuna planeta koje služe kao kolijevke 
humanoidnih civilizacija. 

P - Može li se ljudsko biće Zemlje prenijeti na neki drugi planet? 

- Da, svaki planet ima specifično zračenje u svom stanju razvoja (starosti), koje neki nazivaju "aura" kako bi ga 
lakše razumjeli. Ovo polje zračenja omogućuje da se humanoidi podešeni na istu frekvenciju privlače da se 
utjelovljuju-inkarniraju na tim planetima u etničkim skupinama najbližim njihovoj vibraciji. Povjesničari su 
fascinirani Majama, Astecima, Inkama, Egipćanima, Sumeranima, Vedama, i drugim civilizacijama koje su 
izrazile nevjerojatno znanje o inženjerstvu, astronomiji i matematici, na što se može odgovoriti tim principom. 
Humanoidne rase koje zbog svoje frekvencije više nisu rezonirale s planetom Zemljom prebačene su na planet 
čija ih je rezonancija privukla da se reinkarniraju u druge etničke skupine koje su u to vrijeme bile razvijenije. 
Potomci onih rasa koje su ostale na Zemlji zapravo su križanci između izvorne rase i domorodaca, tako da te 
skupine u to vrijeme nisu bile na pravoj frekvenciji za prijenos. 

P - Što se dogodilo sa životinjama koje su izumrle na planeti u ovom Dobu? 

- Tijekom različitih era na Zemlji, mnoge vrste životinja su uzimane po svojim frekvencijama kako bi se 
ponovno rodile u drugim sredinama. Najnoviji primjer je kako dinosauri nisu bili zbrisani raširenom 
kataklizmom kako znanstvenici tvrde. Na planetu je bilo milijune divovskih gmazova do pribl. Prije 32 000 
godina, a neki su izumrli tek prije nekoliko stoljeća. 
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Veliku većinu su doslovno odnijeli "galaktički pastiri" slično tome kako pastiri ovdje na planeti Zemlji razmjenjuju 
svoja stada koja pasu. Objašnjavajući, iracionalne životinje su kolektivne etničke skupine i svaka nema svoj 
identitet kao pojedinac. Treba ih nadzirati i premještati s mjesta na mjesto u skladu s vibracijskom stvarnošću 
njihove etničke pripadnosti. 
 

- Dinosauri su još uvijek živi i aktivni na drugim planetima koji su pogodnije za njihov opstanak. Zašto su 
arheolozi pronašli tako malo fosilnih primjeraka ako ih je bilo na milijune koji su hodali ovdje? Zar ne bismo 
trebali lako pronaći kosti dinosaura posvuda? To je zbog činjenice da je onih nekoliko pronađenih u 
iskopavanjima umrlo prirodnom smrću prije prijenosa mase koji se dogodio u posljednjem ciklusu prolaska na 
Zemlji, i ovdje su pokopani kao dokaz da su naseljavali svijet u prethodnim razdobljima. Također u odnosu na 
životinje, neke su nestale, ali drugi počinju usvajati planet kao pogodan za njihovu etničku pripadnost, a na 
Zemlji će biti mnogo novih rasa životinja. Rutinski imate vijesti o novim vrstama koje se po prvi put pojavljuju 
u znanstvenim krugovima. 

 
 

P - Tko uzima u obzir takve transfere i procese kolonizacije? 
 

- Postoje mnoge vanzemaljske zajednice tisućama godina daleko ispred Zemlje u tehnologiji i razvoju. Možete li 
zamisliti kakva će vaša tehnologija biti za 1000 godina od sada? Te su galaktičke zajednice usmjerene na 
harmonizaciju. Čuli ste da za uređenje doma sve mora biti na svom mjestu? Ako stavite štednjak u spavaću sobu 
i krevet u kuhinju, nastat će nered koji stvara opću nelagodu. Nebula, galaksija, ili planeta radi na isti način. 

Životinje koje nisu pametne moraju prenijeti i njima upravljati inteligentni entiteti. Narodni likovi poput 
vilenjaka i patuljaka, poznati kao agenti prirode, imaju zrnce istine, jer bi u starim danima mogli biti vanzemaljci 
koji su sakupljali biljke, životinje i minerale. 
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P - Vanzemaljci nas često posjećuju, zašto? Stvarno su zainteresirani za nas ili što? 
 

- Gledajte, Zemlju se posjećuje i nadzire mnogo prije prijenosa prvog humanoida ovdje. Kada su se sisavci, 
inferiorne rase i primati uspjeli prilagoditi novim uvjetima na Zemlji, humanoidi s inteligencijom i 
individualnošću dovedeni su da koloniziraju planet. To je bilo moguće samo kada je određeno stanje planeta 
omogućilo kolonizaciju ovog tipa. Ne postoji "karika koja nedostaje" koje znanstvenici traže jer nije postojala 
veza između majmuna i homo sapiensa. Kada je planet bio u pravom trenutku kolonizacije, mnoge su etničke 
skupine automatski prenijete svojim vibracijskim frekvencijama u regije planeta koje su najviše nalikovale 
njihovom okruženju planetie porijekla. 

 
 

P - Kako ti vanzemaljci tako lako putuju tako velike udaljenosti za svoja istraživanja i operacije? 
 

- Pa, jedno vam mogu reći, ne korištenjem raketne tehnologije, kao na Zemlji. Transportni brodovi se prenose s 
jedne točke na drugu u nebuli, kroz tunele, portale, u vremenu. Da biste ukratko objasnili ovu tehnologiju, 
zamislite da imate slamku. Od jedne točke do druge, to bi bilo jako daleko, i ako bih morao proći kroz nju, bio bi 
udaljen tisućama svjetlosnih godina (u vremenu), ali, kada bismo mogli saviti cijev i dodirnuti dva kraja, Mogao 
bih napraviti korak unatrag i u trenu biti tamo gdje želim. Ovo je stara tehnologija koja omogućuje prijenos 
materijala bez potrebe za prolaskom kroz milijune svjetlosnih godina daleko od tamne tvari kako bi se doseglo 
bilo koju točku u svemiru. U tamnoj materiji ne postoji odnos između vremena i prostora, pa je to stavka koja se 
može eliminirati kao zajednički nazivnik. Te su portale prenijele civilizacije prije tisućama godina, napredna 
transportna tehnologija za mnoge specifične točke nebule tvoreći mrežu komunikacije i putovanja za kretanje 
međugalaktičkih svemirskih brodova svih planeta u velikoj zajednici. Koriste se za traženje i prikupljanje ključnih 
materijala koji se ne nalaze na njihovim matičnim planetima te pošiljke svih operacija i naselja. Ovi portali nisu 
na otvorenom prostoru, poput crnih rupa ili crvotočina kako znanstvenici sada vjeruju na Zemlji sa svojim 
nepotpunim i nedosljednim teorijama. Portali su zapravo vrlo stara tehnologija, vremenski stara najmanje 
milijardu zemaljskih godina. Portal se fizički prenosi na određeno nebesko tijelo pod točnim koordinatama i šalje 
putem prijenosnog sustava koji radi s integracijom prostora, vremena i relativnog položaja s velikom točnošću. 
Nakon što je opravdano poslana na mjesto i ispravno aktivirana, jedinica se može koristiti. Postavljanjem 
transportnih vrata upravlja savršena uprava Zajednice odgovorne za dotičnu galaksiju ili galaksije. U slučaju 
vašeg Sunčevog sustava, portal je instaliran na tamnoj strani Mjeseca – Zemljinom satelitu. To je međugalaktički 
pristupnik velikog kapaciteta i jedini je u ovom Sunčevom sustavu. Ovo mjesto odabrano je posebno zato što 
Mjesec uvijek drži skrivenu stranu promatračima na Zemlji, dopuštajući slobodno kretanje svemirskih brodova. 
Naravno, s vašim novim satelitima koji trenutno istražuju njegovu površinu, vaši znanstvenici su već potvrdili 
postojanje nekoliko baza vanzemaljaca, starih svemirskih brodova, starih zgrada, kako na tamnoj, tako i na 
svjetlijoj strani Mjeseca. Nakon prolaska kroz portal, brodu je dopušteno nastaviti do svog odredišta kako bi 
ispunio misiju koju mu je dodijelila njegova uprava. Odatle, letjelica koristi vlastiti pogonski sustav koji radi 
generiranjem plazmidnog snopa magnetskog jednog polariteta u interakciji s magnetskim silama svojstvenim 
gravitacijskim tunelima planeta kako bi se kretao velikim brzinama. Ugrađeno računalo upravlja 
nevjerojatnom brzinom snopovima koji drže automatsku navigaciju do kursa kroz kontrolu uma, dodirom ruku 
preglednika s upravljačkom pločom ili mentalno. Energiju za generator osigurava gorivni element koji 
nazivamo "antikarbon" razvijen u nekim tamnim područjima galaksija u proizvodnim jedinicama na planetima 
u njegovim granicama. 

 

- Generator gravitacije radi s topovima usmjerenog snopa magnetskih unipolarnih polja, izrađenim od metala 
koji ima nultu otpornost na elektrone, odnosno supervodiča na temperaturi okoline, što omogućuje iznimnu 
snagu. Kako ima nulti otpor, možete pokrenuti veliku količinu električne struje kroz magnete stvarajući ogromno 
magnetsko polje u svakom pogonskom magnetu. Ovaj metal postoji u izobilju na nekim planetima, a na Zemlji, 
potječe s asteroida teškog milijune tona koji se srušio davno, kada planet nije uživao zaštitu trenutne atmosfere, 
već postoji samo na mjestu pada koje je danas prekriveno gotovo 1 km debelim slojem leda na Antarktiku. 
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P - Miti, je li istina da su NASA i Rusija već prisvojile mnoge od ovih svemirskih brodova? Zašto nisu 
kopirali vanzemaljsku tehnologiju reinženjeringom? 

 
- Da, zemaljski znanstvenici u svom posjedu imaju nekoliko brodova koji su imali nesreće u različito vrijeme 
koje pokušavaju kopirati i razumjeti. Ove brodove je povrijedila nestabilnost planeta Zemlje. Objašnjavajući, 
planeti s kojih potječu ovi brodovi u potpunosti su kontrolirani klimom, pravi su raj u pogledu sklada između 
planeta i njegovih stanovnika. Sve se događa u pravo vrijeme i u pravoj količini. Kada posjećuju planet koji je u 
tranziciji poput Zemlje, potpuno nekontroliran, s prirodom koja djeluje protiv agresije koja će sustavno patiti 
zbog neobuzdane pohlepe za nekontroliranim razvojem humanoida odavde, neki su piloti zatečeni 
iznenađenjem. 
Magnetske oluje, oblaci s ledom, munje i drugi čimbenici doveli su do nekoliko nesreća. U svakom slučaju, 
znanstvenici nisu kopirali zbog potpune nemogućnosti da to učine. Upravljački sustavi koriste tehnologiju koju 
poznaju samo njezini znanstvenici. Kontrole, računala i generatori proizvedeni su od inteligentnih molekula, 
odnosno mogu "osjetiti" naredbe i naredbe, a mentalno ih programiraju njihovi graditelji i dizajneri. Nemaju 
tipke za napajanje, ožičenje, utičnice ili prekidače... nemoguće ih je kopirati ili razumjeti. Metalne molekule 
također imaju "inteligenciju", proizvode se prema smjernicama, a ako presavijete jednostavnu ravnu ploču, ona 
će se vratiti u prvobitno stanje kao da nikada nije bila presavijena osim ako se ne reprogramira da preuzme novi 
oblik. Ako je probušite, samo se regenerira. Tehnologije su daleko ispred, u ovom trenutku izvan dosega 
humanoida na Zemlji. 

 
 
 

Video 02 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video drugi – 12. rujna 2010. 
 
 

P - Koliko nas je vrsta vanzemaljaca posjetilo i zašto? 
 

- Oko 58 različitih etničkih skupina je bilo, ili danas, sustavno posjećuje planet. Razlozi su različiti: neki traže 
oblike života u fauni i flori; drugi, više specijalizirani za istraživanje minerala; drugi, bilježeći svoje potomke čiji 
su zajednički preci dovedeni na planet davno tijekom kolonizacije; a drugi se samo bave "zelenim" turizmom. 
Nitko od njih nema dozvolu za izravnu komunikaciju, jer za to nema razloga. Izravni kontakti bili su čisto slučajni. 
Jedna od tih rasa, suprotstavljajući se smjernicama, stupa u interakciju s nekim vladama nekih nacija kako bi 
"sudjelovala" u istraživanju planete kada krene nova stvarnost/era. Ta rasa nije dobro cijenjena od strane 
Galaktičke Zajednice. Zapravo, postoji ogromno kretanje svemirskih brodova u blizini Zemlje u potrazi za 
promjenama na planeti koju čekaju mnogi od onih koji su ovdje imali životna iskustva (bili inkarnirani). Zemlja 
će se promijeniti u izgledu, magnetizmu i frekvenciji. Ova nova aura važan je korak u promicanju planeta na višu 
razinu staništa. Već postoje detaljne studije o preseljenju humanoida koji će biti prebačeni odavde kako bi se 
čuvali na dvije druge planete koji su podešene da primaju njihove frekvencije, etničke i osobne. Životinje će 
također biti preseljene, odnosno ništa zapravo ne nestaje. Otprilike, tako biste preuredili svoj dom, a stari 
dekor odlično služi na drugom mjestu. 

 
 

P - Kakav će biti prijelaz u ovo novo doba? 
 

- Ovo novo doba trebalo bi započeti tako da priroda preuzme inicijativu da ritmički filtrira stanovnike koji ostaju 

ili će se reinkarnirati u ovom novom kontekstu tijekom prvih stoljeća, postupno smanjujući populaciju planeta, 
ali postoje politički lideri koji su odlučili preuzeti te inicijative u svoje vlastite ruke, i oni će odraditi ulogu 
opisanu u "apokalipsi". Njihova je svrha unaprijediti u definiciji tko će kontrolirati planet nastavljajući (prema 
njihovom sudu) naseljavati novi Planet izrađujući planove za postavljanje "novog svjetskog poretka". Čini se da 
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čudna poruka sa stijena Georgije (Georgia Guide stones) ispovijeda plan za brzo i dramatično smanjenje 
svjetske populacije, kako bi se planet pretvorio u njihov privatni raj. Njihov cilj je smanjenje na 10% sadašnje 
populacije. Začudo, to je broj vrlo blizak onome koji bi trebao biti postignut za sljedeću generaciju planete u 
sljedećem stoljeću, ali postupnom i prirodnom selekcijom ovog procesa. Ostatak sadašnjeg stanovništva bit će 
preseljen. 
- Vidite, 10% je onih koji su u ovom trenutku kompatibilni s budućom novom frekvencijom planete, dakle, 
taj proces će bi automatski i nepovratan. Može se dogoditi da taj postotak dosegne dodatnih 10% ako u 
ovom završnom razdoblju postoji velika frekvencijska stopa migracije među stanovnicima planete. 

 
- Na primjer, daljinski upravljač vaše garaže otvara samo vaša vrata, ne otvara susjedna vrata. U vrata koja ste 
otvorili možete ući samo vlastitim daljinskim upravljačem jer je ona podešena na pravu frekvenciju za 
otvaranje. U univerzalnom razvoju, vi ste ključ koji otvara vrata kroz koja možete ući. 

 
 

P - Čelnici su naveli da bogate zemlje grade bunkere, skloništa, gomilaju zalihe žita, goriva, oružja i svega što je 
potrebno za održavanje kontrole nad planetom u novom početku, opstanak i ostanak na vlasti. Hoće li ovo 
stupiti na snagu? Vratit će se na vlast u novom dobu? 

 
- Ovo je iluzija njihovog "novog svjetskog poretka". U početku mogu preživjeti, ali te mjere ne osiguravaju 
njihovu moć vodstva ili kontrole u novom dobu. Agenti su poslani da ciljaju 10% onih koji će biti na ispravnom 
frekvencijskom rasponu, će jednostavno zanemariti svaki pokušaj kontrole od strane tih ostataka u procesu 
čišćenja. Bit će izolirani i prepušteni sami sebi. Može se čak svakom od njih ponudi mogućnost da se preseli 
na svoje pravo mjesto, koje sigurno neće biti na ovoj planeti. 

 
P- Kakve će biti promjene? 

- Odatle, više nema sekti i religija kakve su danas poznate; nema granica; nema sporova. Govorni i pisani 
jezik je jedan; održivi razvoj će biti adekvatan potencijalima planeta, a Humanoidi Zemlje, kao nova rasa, 
imat će izravan kontakt s mnogim drugim zajednicama. Zatim će razviti sustav kontroliranih studija i 
prijenosa tehnologije dopuštajući potpuni razvoj planete kao učinkovitog člana Galaktičke Zajednice, 
povećavajući time ravnotežu univerzalne sile. 

 
 

P - Spomenuto je da će dvije planete primiti Zemljane koji više neće živjeti ovdje, koje su te? 
 

- Oni su izvan vašeg sunčevog sustava, ali to nije važno. Jedan od njih, (planet 1), je u fazi vrlo sličnoj Zemlji 
nakon dinosaura u ranoj fazi kolonizacije. Drugi, (planet 2), nalazi se u fazi ekvivalentnoj razdoblju 
prosječne starosti Zemlje kada je bila spremna za početak razvoja tehnologije. Otprilike 40 posto Zemljana 
koji neće ostati na novoj Zemlji bit će raspoređeno na planet 1, a preostalih 60 posto na planet 2, u 
vlastitom rasponu frekvencije vibracija ili automatski.Kada su drevni proroci jednostavnim jezikom 
spominjali "odvajanje žita od kukolja", mislili su upravo na taj proces od kojeg nitko ne može ni pokušati 
pobjeći, jer je proces u potpunosti vezan vibracijskom frekvencijom svakog pojedinca i osobne aure. . 

 
 
 

P - Svi planeti imaju neku vrstu života? 

Planeti sa životnim uvjetima, iako ekstremnim, imaju odgovarajuće primjerke koji žive na njima, ali postoje 
milijarde planeta potpuno nenaseljenih, koji služe kao izvori esencijalnih istraživanja minerala, depozita 
anorganskog otpada, relejnih stanica, udaljenih zvjezdarnica, itd. Sve je savršeno koordinirano i nadzirano od 
strane Galaktićke Zajednice. 
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P - Kada će Zemlja zapravo proći kroz ovu transformaciju? 
 

- Planet će službeno otići u novo doba/eru 21.12.2012. u 11:11 ujutro, kao što se naširoko javlja tijekom 
nultog poravnanja sa središtem galaksije. Mnogi su komentirali da je poravnanje samo pogled na Zemlju koji 
nema veću važnost kada se gleda izvana, ali ne zaboravite da linija ima dvije točke, a to znači da će u smislu 
centra galaksije doći do promjene u linija koja dijeli dvije hemisfere magnetskog zakretanja galaksije, i potpuno 
obrnuti tijek sila koje su u interakciji s planetom. Najveće promjene počet će se događati 2011. i zapravo će 
završiti tijekom 2013. Ovo je ciklička i očekivana promjena. Ništa je ne može zaustaviti.Međutim, to ne znači da 
će se sve raspasti, budući da ćemo imati pomoć bića zainteresiranih za dobrobit galaksije u cjelini. 

 
 

P - Što je s religijom? Koju slijediti? Nijednu? 
 

- Vjerske doktrine uzimaju se za označavanje ponašanja pojedine etničke skupine. Sve one nastoje podučavati 
slična načela, svaki na jeziku koji je dostupan sklonostima njihovih sljedbenika. Religije daju osjećaj sigurnosti 
znajući da postoji neka veća sila zainteresirana za vašu dobrobit, koja pomaže u vašem hodočašću života, i štiti 
vaš vlastiti. To bi bilo jako dobro i savršeno da nije bilo fanatičnih, političkih, vjerskih i gospodarskih potčinjavanja 
koje postoje u većini etničkih skupina. Sve religije otkrivaju praktički iste principe: dobrotu i prijateljstvo za 
duhovni rast, a to je stvarna činjenica u univerzalnim terminima.Ono što ostaje jest naglasiti da bi ljudi trebali 
socijalizirati "različitosti", naučiti razvijati dobre stvari u svim kulturama i etničkim skupinama, a sve to pomaže u 
postizanju razvojnih ciljeva humanoida s inteligencijom i integrirano u stvarnost planete koji nastanjuju. To će se 
neizbježno dogoditi u ovoj novoj eri koju ćemo vidjeti. Neka vaša savjest bude vaša religija, stavite se na 
mjesto iznad sebe, izdaleka, i u svom ponašanju vidite razliku između ispravnog i pogrešnog. Usvojite 
individualno ponašanje s kojim se stvarno osjećate u miru sa sobom i razlikama. Na putu ste. Jedan od najboljih 
citata i dalje je “odvajanje pšenice od kukolja”. Pljeva je naziv za korov, a zrno pšenice je ono što hrani život. 
Odvajanje pšenice od kukolja bit će automatsko; neće biti nikoga tko će konzultirati knjigu da kaže tko je što. 
Frekvencija vibracije svakog od njih odvest će vas izravno do "vrata" koja susrećete. Za svakoga postoji 
frekvencijski pojas, neki će biti u donjem dijelu benda, a drugi u najvišem, ali svi u grupi će proći kroz ista 
"vrata". Oni koji su na najvišem kolosijeku tih vrata bit će zaslužni za razvoj onih u nižim kada budu na mjestu 
unutar svog novog naselja. Sve je odrađeno jako dobro, bez grešaka, ekscesa ili favoriziranja. Koliko nas je možda 
prošlo kroz￼ ista vrata nekoliko puta, a da toga nisu svjesni? Samo stvarna promjena frekvencijskog raspona 
može uzrokovati da pojedinac prođe kroz druga vrata. 

 
 

P - Postoje li na drugim planetima različite etničke skupine koje žive zajedno? 
 

- Da, svi naseljeni planeti obično imaju otvorena dva ili više frekvencijskih vrata, omogućujući nizu različitih 
etničkih skupina da žive zajedno u jednom okruženju. Naravno, najrazvijenije etničke skupine su tu da pomognu 
drugima u razvoju. Samo za ilustraciju, vrlo specifična etnička skupina su oni sa Downovim sindromom (Down 
sindrom), možete primijetiti da bilo gdje u svijetu da su rođeni, imaju potpuno iste karakteristike bez obzira na 
etničku pripadnost obitelji koje ih primaju. Oni pripadaju rasi humanoida s planeta u skladnom razvoju jer imaju 
samo jedna vrata frekvencije. Oni sustavno dolaze razvijati pojedince ovdje na Zemlji i drugim planetima kako bi, 
kada se vrate na svoj rodni planet, postali učitelji i profesori onima koji nisu imali istu priliku za raOvdje na Zemlji 
imate pet frekvencijskih vrata. Sada u ovom novom dobu/eri, imat ćete samo dvoja vrata. Vidite, manje vrata 
znači skladnije okruženje za razvoj planeta jer su razlike puno manje i lakše ih je upravljati. Bit će to zlatno doba. 

 
 
 
 
 
 
 



  
 

9  

Video 03 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – Treći video – 16. rujna 2010. 
 

P – Nadam se da vam nije neugodno razgovarati s gotovo potpunom neznalicom koja će postavljati pitanja 
koja smatrate neprikladnima ili zbrkanim. Želim biti konkretniji. 

 
- Možete pitati što želite; ako mogu odgovorit ću. 

 
 

P - Nalazimo li bića poput nas, koja žive na drugim planetima u svemiru? 
 

- Jasno i očito, da. Arijci, Sasi, Rimljani, Azijati, Indijanci, Afrikanci, itd. su etničke skupine koje su ovdje došle 
u vrijeme početka kolonizacije, sve iz različitih krajeva svemira. 

 
 

P - Što je s profilom izvanzemaljaca poznatog da ima veliku glavu, velike oči, visoke ili niske, zelene ili sive... što su 
oni? 

 
- Kao što je već spomenuto, postoji mnogo rasa humanoida u svemiru, nekoliko milijuna godina starije od 
etničkih skupina za koje se zna da su nedavno kolonizirale Zemlju. Ovi humanoidi su drevne etničke skupine, 
koje žive na planetima za koje bi se svaki Zemljanin zakleo da su raj obećan od Boga. Iz generacije u generaciju, 
oni su se mijenjali i prilagođavali svoja tijela stvarnostima života na svojim planetima. Na Zemlji su zeleni gušteri 
i žabe; boja ne znači ništa. Neke se rase hrane klorofilom poput biljaka, i razvile su vrstu fotosinteze koja 
nadopunjuje kožu svjetlošću kao hranom. Drugi su, iz spektra svjetlosti filtriranog kroz gornju atmosferu, bijeli 
poput albina, jer nemaju više melanina u koži. Postoje i rase s debelom, tamnom i čvrstom kožom koja ih štiti od 
prekomjernog zračenja sunca. Mnogo toga ovisi o planeti i navikama te humanoidne etničke pripadnosti. U 
Galaktičkoj Zajednici postoji preko 400 različitih etničkih skupina humanoida, koji svi žive u potpunom skladu 
sa svojim "različitostima". 

 
 

P - Postoje li kolonije vanzemaljaca koji žive na Zemlji? 
 

- Da, ali ne kao stalni stanovnici planete. Postoje dvije podmorske stanice u dubokim vodama koje su dom 
mnogih transportnih brodova. Na Antarktiku postoji postaja s kompletnom infrastrukturom za održavanje 
međugalaktičke baze istraživanja i podrške, uključujući skladište u kojem mnogi brodovi s različitih 
planeta imaju sigurno utočište i zalihe tijekom svog boravka na Zemlji.Mnogi brodovi s problemima od 
oštećenja od oluje nisu pali u ruke Zemljanima jer su ih spasili timovi iz antarktičke baze. 

 
 

P - Gdje živiš? U nekoj ljudskoj kući, u gradu? 

- Ne, ja sam dodijeljen našem brodu. Kad želim da me odvedu, nose me natrag. 
 

P - Putem teleportacije? 

- Da, vrlo jednostavno i brzo. 
 
P - Pa objasni mi zašto neki od zarobljenih vanzemaljaca iz palih svemirskih brodova nisu spašeni ovom  metodom? 
Osobno sam svjedočio hvatanju vanzemaljca prije 30 godina, a on nije spašen! 
 

- Objasnit ću. Svaka posada dodijeljena brodu ima digitalni potpis svojih fizičkih tijela pohranjen na početku 
misije u brodskom računalu. Teleportira samo taj točan potpis. To sprječava druge organizme da 



  
 

10  

kontaminiraju brod kada se vratimo. Ne prenosi se čak ni prašina. Ako brod doživi nesreću, ti se potpisi 
posade gube. Postoje baze podataka cijele posade, ali bez traga originalnog računala, nemoguće je pronaći i 
spasiti pojedince zarobljene i odvedene u zatvorene prostore. Kada primimo signal za pomoć, najbliži brod 
pokušava spasiti posadu, ali kad se sruši bez poziva za pomoć, ne možemo puno učiniti. 

 
 

P - Ako imate digitalni potpis na računalu, možete li duplicirati nekoga od članova posade koristeći bazu 
podataka? 

 
- Naravno da ne. Računalo samo čita i interpretira podatke. Da bi se objasnilo na jednostavan način za 
razumijevanje, digitalni potpis ima dva stanja, jedno "zeleno" i jedno "crveno". Kad sam prevezen, potpis je u 
"crvenom" modu, a kad se vratim, u "zelenom" modu. Ne postoji način da kopiram moj potpis na "zelenom" ili 
"crvenom" načinu rada jer jedno stanje neutralizira drugo. Podaci stvarno nikad nisu dostupni jer je "zeleno" 
šifrira podatke na "crveno" onda "crveno" može koristiti podatke i obrnuto. Kad napustim taj određeni brod, 
moj potpis posade nestaje. Shvaćate logiku? 

 
 

P - Kako možeš razgovarati sa mnom na mom jeziku? Gdje si ga naučio? 
 

- Pa, to je zanimljiva stvar. Humanoidni mozak je poput predajnika/prijemnika otvorene frekvencije. Kad mislite, 
mislite na svom jeziku. Imamo moždani sustav koji može koristiti vaš vlastiti prevoditelj i dešifrirati jezik koji se 
govori u našem mozgu, koji zauzvrat kontrolira glasnice i jezik. Ne mogu sve rase to učiniti; neki koriste 
elektronički uređaj koji obavlja potpuno istu funkciju. Njima je teže kada su u zarobljeništvu jer doslovno 
nemaju načina komunicirati, ne razgovorom, a još manje pisanjem. Jednostavno prestaju jesti da bi umrli. Teško 
nam je pisati jer je to mehanički proces na koji nisam navikao, ali razgovor mi nije problem. 

 
 

P - Kakva znatiželja, vidio sam video o obdukciji humanoida koji je bio visok tek nešto više od jedne stope (30 
cm), s tijelom dobro proporcionalnim Zemljanima. Postoji li uopće takva rasa, ili je to zapravo nešto lažno? 

 
- Da, postoje te rase. Mi u Galaktičkoj Zajednici imamo oko 30 galaktičkih rasa humanoida ove približne veličine. 
Ti ljudi su vrlo stari, razvijeni i inteligentni, s izvrsnim odnosom s drugim rasama. Dvije od ovih pasmina, 
nazvane Chithoks, imaju male istraživačke baze na Marsu ovdje u vašem Sunčevom sustavu. Ovaj mali tip iz 
Chithoka je mrtav . 

 

 
 

P - Među članovima Galaktičke Zajednice postoje neka bića mesoždera? Mislim na takozvane reptiloide. 
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- Da, postoje mnoge rase koje konzumiraju životinjske bjelančevine prerađene kao vi. Imaju mnogo planeta u 
ranoj fazi razvoja s mnogim rasama primitivnih životinja za konzumaciju. Reptili imaju zapravo oko 20 podvrsta. 
Slučajno, rasa koju sam spomenuo da je u kontaktu s nekim od vaših vlada jedna je od njih.Nisu loši, ali 
donose mnoge pogrešne odluke iz trenutnih interesa. To je rasa koja je evoluirala do te mjere da se može 
pridružiti Galaktičkoj Zajednici, i odatle stekla pristup tehnologijama koje prije nisu imali za svemirska 
putovanja. Od tada stvaraju probleme. 

 
 

Video 04 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video četiri – 22. rujna 2010. 
 

P - Da ste htjeli, niste mogli zaustaviti reptiloide? 
 

- Gledajte, mi ne preuzimamo inicijativu da se miješamo, samo upravljamo posljedicama, koje se priopćavaju 
Galaktićkoj Zajednici, a onda poduzimamo mjere kada je intervencija imperativ. Rase su suverene, a Zemlja 
još nije dio zajednice, stoga ne možemo niti upravljati bilo kakvom intervencijom. 

 
 

P - Na našem Mjesecu zapravo imamo veliki matični brod koji su snimile naše sonde i ruševine gradova drevnih 
civilizacija. Jeli to priča ili ne? 

 
- Davno, davno bila su naselja na Mjesecu raznih rasa. Zemlja ima raznolikost života koju ima nekoliko tisuća 
planeta u svemiru, zbog velike količine vode. Malo je planeta u temperaturnoj zoni koja je izvediva s velikom 
količinom slobodne vode u prirodi. Nekoliko rasa borilo se za kontrolu nad Zemljom, a u ta davna vremena nije 
postojala Galaktička Zajednica koja bi nametala pravila. Ova regionalna Galaktička Zajednica postoji samo 11 
tisuća godina; ovo je vrlo kratko vremensko razdoblje u smislu svemira. Borbe za kontrolu nad planetima 
događale su se i prije. Mjesec je bio poprište nekoliko bitaka, a na njegovoj površini stradalo je mnogo velikih 
transportnih brodova i malih napadačkih brodova, kao i objekata koji su ostali u ruševinama na njegovoj 
površini. Na Mjesecu se nalaze i ogromni podzemni objekti, neki napušteni, ali još uvijek u vrlo dobrom stanju, a 
drugi u punom pogonu. Ovo je dio povijesti Mjeseca. Ali s vremenom ćete sve znati jer će Mjesec biti tu mnogo 
tisućljeća, Nadamo se! 

 
P - Prijeđimo na još jednu blažu znatiželju koju imam. Jeste li prijatelji koji prave krugove u žitu? 

 
- Crteži u plantažama uglavnom su darovi turističkih brodova. Ponekad brod postaje nevidljiv u blizini kako bi se 
promatrala ljudska reakcija na crtiće. Slikaju i uzimaju suvenir. Neke slike pokazuju znanje koje imaju o prošlosti 
planete Zemlje. Od prvih plemena ljudi na planeti Zemlji postoji turizam. Ako slušate, postoje dizajni s 
karakteristikama raznih kultura koje su ovdje već postojale. Drugi su predstavnici svojih regija svemira ili 
vlastite kulture. Ostavljeni su doslovno kao darovi. Magnetska zraka se koristi za trenutno povećanje magnetske 
sile gravitacije na razini tla i stoga, na neki način, "izbacuje" dizajn koji se stvara prema težini snopa sila koje 
prolaze. Ništa ih ne dira; to je samo magnetski efekt. 

 
 

P - Vjerujete li da smo već dovoljno napredni da budemo dio Galaktičke Zajednice? 
 

- Ne još, pa, neki od vas su vrlo zanimljivi, vrlo pametni, prijateljski raspoloženi, sposobni apsorbirati visoku 
tehnologiju s dobrim namjerama, ali velik dio ljudi na Zemlji još uvijek je nazadan i ratoboran. U novoj eri, 
neki kontakti mogu početi organizirati vaše prijatelje kao zajednicu i konačno se preseliti i živjeti sa vama. 

 
 

P - Jeste li pratili naša istraživanja svemira, odlazak na Mjesec, sonde na Mars i vanjski Sunčev sustav? 
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- Da, puzite. Vaše vlade su više puta eksplodirale uređaje na Mjesecu, iako ima dosta aktivnosti. To je 
nepoštovanje, a vašim vladama je zabranjeno da tamo grade bilo kakvu bazu. Što se tiče Marsa, vaše vlade 
već znaju za postojanje nekoliko drevnih gradova tamo i već su ￼￼snimile mnogo slika i filmova. Također 
vam je zabranjeno čak i izgraditi bilo kakvu bazu na površini. Civilizacija Zemlje kakva je danas nije dobrodošla 
ni na jednom nebeskom tijelu gdje postoji aktivnost drugih rasa. Od ove nove Zemljine ere, u nekom trenutku 
ovog stoljeća, nakon pridruživanja Galaktičkoj Zajednici, nova zemaljska zajednica bit će formirana i imat će 
puno sudjelovanje u aktivnostima izvan planete. 

 
P - Postoji li način da vas kontaktiram kako bismo češće razgovarali? 

 
- Ne postoji način za komunikaciju jer naše tehnologije nisu kompatibilne. Također, nisam siguran koliko 
dugo traje misija da naš brod bude ovdje. 

 
 

P - Što točno radite ovdje? 
 

- Pratimo lokalne uvjete i trebamo katalogizirati informacije o ljudskim zajednicama u regiji, bilježeći seizmičku 
aktivnost, promatrajući bušenje vrlo nestabilnog sloja, između 2.000 i 7.000 stopa dubine, koje vaša vlada radi 
u pred-slanoj zoni u oceanu. Ako se dogodi ono najgore, moramo analizirati i priopćiti posljedice. Budući da naš 
brod pokreće magnetizam, može putovati u svemiru, atmosferi ili pod vodom uz ograničenja brzine koja 
osiguravaju sredstva, sa ili bez vanjskog pritiska. 

 
 

P - OK, Bože spasi nas... Kad smo kod Boga, vjeruješ li u Boga stvoritelja svemira? 
 

- Pa, je li smisao Boga sklad, dobrostanje, život na sigurnim mjestima i potpuno opušten život i sljedećim 

momentom? Ako je tako, vjerujem, budući da je naš cilj u Galaktićkoj Zajednici da provjerimo sve što je 
daleko od ravnoteže, tj. da se približimo Bogu. Svi možemo biti mali dio većeg Boga, koji kleše svemir, jer svi će 
jednog dana pronaći svoj vlastiti raj. 

 
 

P - Mijenjajući temu, vaša medicina mora biti vrlo razvijena; da li je ovom opremom moguće izliječiti bolesti ljudi 
na Zemlji? 

 
- Da, ako se reprogramira. Naši sustavi organske kondicije, kako ih mi zovemo, vrlo su napredni. Koristeći 
vlastite stanice, može vrlo brzo obnoviti organe i tkiva. Genetska istraživanja također su vrlo napredna. Imamo 
potpise svih rasa koje poznaju Galaktićkoj Zajednici. Kada se pojavi problem, može se u nekoliko minuta obaviti 
dekontaminacija svakog pojedinca kome je to potrebno. (Pitao sam mogu li zakazati termin, i nasmiješio se) 

 
 

P - Volio bih da imam nešto za pokazati ljudima koji obično ne vjeruju u ono što je napisano samo ako 
me razumijete. Možete li mi dati još jednu stvar kojom bih mogao uvjeriti više ljudi u sve što kažemo? 

 
- Ne mogu se izravno miješati; razgovor je način da se drugi natjeraju na razmišljanje bez fizičkog uplitanja. 
Riječi su značile da nas se može dobro razumjeti. Nemojte podcijeniti riječi kada je učenik spreman, pojavljuje se 
učitelj. Kad ih čovjek čita, razmišlja, kad razmišlja, otvara um da dođe do vlastitih zaključaka. To je ono što 
definira "biti spreman". Ljudi mogu sumnjati u stvari koje smo rekli, i imati neke druge reference na tu temu. 
Pitanja o kojima se raspravlja generiraju zaključke, a vrijeme se brine za prikazivanje točnih događaja. 

 
 
 
 
 
 



  
 

13  

Video 05 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede - video pet – 27. rujna 2010. 
 

P - Imamo vijesti o letjelicama koje se približavaju Zemlji kako bi lebdjele nad velikim gradovima 
sljedećeg mjeseca, dolazeći sa Plejada, je li to istina? 

 
- Mi smo iz galaksije Andromeda, koja je 2,9 milijuna svjetlosnih godina od Mliječne staze, kako vi nazivate svoju 
galaksiju. Jako smo zainteresirani za Mliječnu stazu jer se ujedinjujemo da budemo jedna velika galaksija u 
bliskoj budućnosti. Vaši znanstvenici još nisu katalogizirali naš planet zbog udaljenosti i položaja. Plejade su vrlo 
blizu Zemlji, samo 440 svjetlosnih godina. Postoji velika civilizacija, a tamošnji ravnatelj živi na planeti koju 
zovete Alderon. Oni su izvrsno i napredno društvo i zapravo su angažirani u opstanku nekoliko humanoidnih 
kolonija, uključujući i Zemlju. Mogu stići sa flotom za nekoliko sati u unutrašnjost. Neke od njihovih letjelica su 
ovih dana unutar granica vašeg Sunčevog sustava i rade neke operacije; Ne znam hoće li doći ovamo, samo ako 
bi za sada imali nekakav poseban nalog da se miješaju u Zemlju. Pokušat ću to provjeriti. Oni su bili odgovorni za 
nametanje zakona i reda u raznim bitkama koje su vodile drevne civilizacije s različitih planeta. Ali ako dođu 
ovamo, šutjeti će sve dok ne dođe vrijeme da pomognu u procesu čišćenja. Vjerojatno ćemo svi biti ovdje. Osim 
Zemlje, imamo još dva planeta kojima pomažemo u prelazu na slijedeću razinu. 

 
 

P - Ako vas bilo koja od naših vlada pokuša napasti, što mislite kako biste vi ili oni mogli reagirati? 
 

- Nema šanse. Ako pokušaju nekoga napasti, to neće imati učinka. Čak ni vaše primitivno atomsko oružje. Ali to 
se neće dogoditi. Vaše vlade su savjetovali Reptiloidi koji surađuju s njima u pripremama za promjene. Elite 
vaših vlada sklopile su sporazum (koji neće biti dugotrajan) s Reptiloidima. Ova rasa dolazi iz galaksije koju 
nazivateNGC300, također iz kolonije u Mliječnom putu. Zemlju namjeravaju koristiti zajedno s ljudima. Elitna 
skupina ljudi bila bi odgovorna za ovladavanje i održavanje pune kontrole nad svim ljudskim ostacima 
građana.Ali nema mjesta za dvije civilizacije na planeti. Ogromna većina ljudi morala bi se smatrati 
jednokratnom upotrebom i bila bi eliminirana prema njihovim planovima. Vaše sadašnje vlade za to su se 
pripremale 20 godina. 
Reptiloidi su ga već pokušavali implementirati gotovo 70 godina bez uspjeha.Vidi, nisu loši, ali ponekad 
koriste neortodoksne metode kako bi dobili ono što im treba. U nevolji su u nekim kolonijama koje su 
raspoređene na osiromašenim planetima i nemaju kamo prenijeti. Zemlja im ima izuzetno lijep ambijent, a oni 
će učiniti sve da dođu ovdje. Koriste pohlepne vođe vaših civilizacija da riješe problem viška ljudi na planeti. Ako 
živite u pravednom društvu, to se nikada ne bi dogodilo. 

 
 

P - Hoćeli Galaktićka Zajednica nešto učiniti da spriječi istrebljenje ljudi? 
 

- Gledajte, Reptiloidi i njihovi partneri ljudski vladari očekuju da će prirodne katastrofe eliminirati mnoge ljude, 
ali ako se genocid dogodi bez kontrole, naša zajednica će poduzeti odgovarajuće mjere. Plejadinci su u drugim 
prilikama imali i druga trvenja sa Reptiloidi. Jedan aspekt moje misije ovdje je pratiti moguću sabotažu na 
ranjivim mjestima na planeti koja bi trebala "prouzrokovati" katastrofu koja bi se mogla smatrati 
prirodnom. 

 
 

P - Steve, moj prijatelj pita bili ste se mogli pojaviti u intervjuu (snimljenom ili ne) da progovorite o svemu što 
ste nam rekli. Ima li šanse? 

 
- Nije na meni da upozoravam vaše stanovništvo. Volio bih da je tako lako, Steve. To se može dogoditi samo 
kada dobijemo zakonsko ovlaštenje za izravan kontakt. Za vrlo kratko vrijeme vaša će populacija biti svjesna da 
smo mi ovdje, s Plejada, Andromede ili mjeseca Aldebarana, koji je udaljen blizu 72 svjetlosne godine. Svi koriste 
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transportne portale Galaktićke Zajednice. Bez obzira na različite udaljenosti, svi stižu otprilike u isto vrijeme 
kada putujemo kroz transportne portale. Sve te zajednice žele pomoći. Znaš, jedino što mogu učiniti je imati 
naše sporadične sastanke kad imam vremena za razgovor. Nikad ne znam kada će me nazvati. Znam da ste 
primijetili da mi malo svjetlo treperi na zapešću kad odlazim jer je to signal da se izoliram i teleportiram. 
 

 
P - Mike, još jedan prijatelj vas pita možete li dati smjernice liječnicima kako bi pomogli u istraživanju 
naših bolesti kao što su AIDS, rak, između mnogih drugih. Mislim da bi to jako pozdravili svi ljudi na Zemlji. 

 
- Mike, tvoje bolesti su simptom trovanja vaših tijela proizvodima koje sami proizvodite i konzumirate. Žudnja 
za profitom znači da industrije Zemlje koriste sredstva za proizvodnju i očuvanje koja dugoročno nisu zdrava 
za ljudsko tijelo. Druge bolesti su vaši vladari širili svjesno. Drugi sektori već imaju adekvatan tretman, ali ih 
uskraćuje interes kemijske industrije, zabrinuti za održavanje ovih bolesti radi komercijalnih interesa. Trebali 
biste se pozabaviti izvorima tih problema, a ne posljedicama.U slučaju posljedica, da, naša tehnologija bi 
mogla potpuno eliminirati, ali još uvijek ne možemo komunicirati sa Zemljanima. Uskoro će to biti moguće. 

 
P - Carlos pita, da vas pitam postoji li možda neka vrsta razmjene osoba između naših planeta radi integracije 
u Galaktićku Zajednicu i kriterija da budete jedan od odabranih: IQ, zdravlje, dob? 

 
- Carlose, nakon početka veze, vjerujem da bi bila dobra ideja za nekakvu razmjenu osoba. Naravno, to bi 
zahtijevalo i fizičku i psihičku pripremu putnika. Ovisno o području interesa, razmjena IQ bi bila važna, ali 
zdravlje i godine ne bi smetali jer fizičke probleme ￼￼￼￼i obnovu stanica možemo riješiti. U slučaju Vaših 
bolesti nemamo problema. Štetni mikroorganizmi napadaju vaša tijela jer je vaš organski obrambeni sustav još 
uvijek stimuliran izvana prema unutra. Postoje postupci kako bi vaš imunološki sustav bio proaktivan; počinje 
unaprijed predviđati mutaciju svakog mogućeg agresora koji pokušava prevariti sustav. Od tada sustav uvijek 

pobjeđuje. 
 
 

P - Jeste li vi ili bilo koji drugi član posade pojeli nešto sa planete? Voće, povrće? 
 

- Da, neke prerađene tekućine od nekog voća. Ovdje imate mnogo ukusnih stvari. Ali jedna od mojih omiljenih 
stvari ovdje je med koji prave pčele. Analizirali smo ga, a radi se o hranjivom proizvodu koji je kemijski 
fantastičan. Sjećate li se onih malih bića (Chithok) o kojima ste pitali neki dan? Pa, oni redovito dolaze ovamo 
iz svojih baza na Marsu samo da skupljaju med u vašim šumama, a odatle šalju u druge kolonije koje imaju na 
drugim planetima. Siguran sam da niste mogli zamisliti da se vaš med koristi diljem galaksije. 

 
 

P - Mythi, prijatelj je čitao o Mjesecu u našim prethodnim intervjuima i želio bi znati što je uzrokovalo da Mjesec 
zaustavi svoju rotaciju i cijelo vrijeme pokazuje samo jedno lice prema Zemlji? 

 
- Vaš Mjesec je jedan od najvećih, u odnosu na planetu majku. Mjesec nikada nije imao rotaciju. Nastao je 
komadom magme, od samog planeta, tijekom sudara s velikim asteroidom, tijekom formiranja kore. Sav 
ovaj materijal bio je u orbiti oko Zemlje i bio je povezan u grupu kako bi se formirao Mjesec. Snaga Zemljine 
gravitacije privukla je mnogo tekućeg željeza na stranu okrenutu prema planeti, kada je bio grupiran, čineći 
njegovu jezgru izvan središta. Mjesec se ne bi rotirao ni da želi jer bi se uvijek zaustavio u istom položaju 
zbog željezne jezgre izvan centra. 
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P - Pa, vratimo se na kraj svijeta. Ako u tom slučaju umrem, što mogu dalje očekivati? 
 

- Zanimljivo pitanje. Odmah postajete svjesni dimenzije koja je još uvijek unutar aure vašeg matičnog planeta. 
Tamo ćete pronaći organizacije koje će vas uputiti na daljnje korake. To je poput velike stanice na kojoj ćete 
ostati do polaska na novu i poboljšanu lokaciju. Postoje portali frekvencije za lokalni prijenos koji odredi vaša 
Era, sve jako lijepo, a postoji i psihološka pomoć za one koji imaju poremećaj uzrokovan nepoznavanjem 
procesa. 
Portalima planeta upravlja rasa Plavih Bića. Ne znamo zapravo njihovo porijeklo jer su izuzetno stari i žive u 
aurama svih planeta koji podržavaju život. Njihovo društvo je previše napredno za naše standarde.Vidjet ćete 
tijekom svog razvoja da bez obzira koliko je rasa razvijenija, ona još uvijek malo zna o univerzalnom kontekstu. 
Iako smo vrlo napredni u odnosu na vas, mi još uvijek puzimo s obzirom na istine svemira. Zato ne brinite, 
netko je već zabrinut za sve, a vi ste samo sastavni dio nečeg puno većeg. Zapamtite, ništa u svemiru ne 
nestaje; sve prelazi u drugu fazu. 

 
 

P - Što mislite kako će započeti tranzicija Zemlje? Što će se prvo dogoditi? 

- Ovo je pitanje na koje ne mogu odgovoriti jer ima mnogo varijabli. Vaše društvo je vrlo ranjivo na ovoj planeti. 
Sav vaš transport, tehnologija, ekonomija i komunikacije temelje se na vašim nedavnim postignućima. To nije 
čvrsta osnova. Ako se vaši sateliti izbace iz orbita, je dovoljno za pokrenuti potpuni kaos. Vaše bi se društvo 
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preko noći unazadilo za mnogo desetljeća. Jednostavan magnetski poremećaj koji nastaje sunčevom bakljom ili 
mala varijacija u gravitaciji uzrokovana obratom polariteta prouzročila bi istovremeno lansiranje svega iz orbite 
u svemir. Vidite, vaš planet svake godine malo raste u promjeru. Razlog je taj što je vulkanska masa koju 
izbacuje njezina kora pod velikim pritiskom, a time i malim volumenom. Kada je ovaj materijal izložen, on je 
najmanje tri puta veći od svog izvornog volumena. To uzrokuje povećanje kore u cjelini i također smanjuje 
unutarnji tlak. To je razlog zašto je Mjesec svake godine udaljen jedan inč (2.5cm) od Zemlje. Ta promjena 
veličine Zemlje u kojoj će rasti malo brže tijekom kratkog vremenskog razdoblja, što će uzrokovati da se mjesec 
brzo udalji do točke ravnoteže u skupu. Ovo može biti dovoljno da poremeti orbite svih vaših satelita. Osim ovog 
detalja, brzo povećanje kore proizvodi nuspojave poput potresa, tsunamija, atmosferske nestabilnosti, što 
također uzrokuje kolaps svih aktivnosti vašeg društva za dugotrajno razdoblje prilagodbe. Nebeska tijela koja će 
proći kroz Sunčev sustav u ovim nadolazećim događajima također će imati veliki utjecaj na ovu ravnotežu 
između ostalih planeta u sustavu. Još jedna varijabla u ovoj jednadžbi je ono što vlade i ekstremisti žele učiniti 
kako bi ubrzali depopulaciju cijelih regija, što je za nas potpuno nepredvidljiva varijabla. Dakle, ovo je pitanje 
na koje ne mogu odgovoriti ni u jednom trenutku. 

 
 
 

Video 06 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video šest – 30. rujna 2010. 
 

P - Mythi, malo ljudi čita ove naše riječi, volio bih da još više, ali ne znam kako. 
 

- Prijatelju, mogu barem razjasniti tvoje nedoumice, a to je nešto čega se mogu sjetiti da sam učinio 
samoinicijativno. Ali pitanja vaših prijatelja otkrivaju da je uključeno više ljudi i to me jako veseli. Moja misija 
neće dugo trajati, ali kad god mogu, dolazim ovamo u svoje slobodno vrijeme. Zemlja je nevjerojatno 
mjesto. 

 
 

P - To ima puno veze s mojim vlastitim planetom, pa ne znam da li iznajmljujete svemirski brod, čak i 
ekonomski model...? 

 
- Znam ograničenja i žao mi je što sam se tako osjećao, ali s vremenom možete koristiti tehnologiju da naučite 
o više mjesta nego što mislite. Ja sam, ako zbrojim sva mjesta koja znam, stali bi unutar zrna pijeska u svemiru. 

 
 

P - Pitam se jeste li ikada vidjeli zgradu staru 4000 godina koja postoji u blizini kuće mog prijatelja Mikea. 
(Pokazao sam sliku Stonehengea). Kako su ga vjerojatno izgradili naši pećinski ljudi, zašto i u koju svrhu? Znate li 
išta o tome? 

 

- Ove stijene su teške i udaljene su od mjesta nastanka. Ova bi konstrukcija mogla biti jedno od nekoliko 
mjesta za slijetanje drevnih svemirskih brodova, napravljenih da izoliraju teške brodove od tla kako bi 
antigravitacijsko polje pri polijetanja djelovalo učinkovitije. To je turistička točka vašeg planeta. Prije mnogo 
vremena letjelice su koristile sustav magnetskog polja koji je nosio cijelo dno trupa. Zbog toga je bio spor 
tijekom polijetanja, trošio mnogo energije i izazivao probleme spaljivanjem gotovo svega u blizini. Da biste 
smanjili ovaj učinak uzemljenja, izgradili su mjesto za parkiranje letjelice. Ljudska plemena, ne shvaćajući što se 
događa, vidjela su ih kao "bogove" s neba. Da bi se to izgradilo, stijene na ovakvim mjestima dovedene su na 
lokaciju levitacijom i postavljene uspravno nakon što su lokalna plemena iskopala mjesta, prema onome što su 
tražili i projektirali "bogovi". "Bogovi" su dali "specijalne alate" pa su zarezali okove i sve je bilo sastavljeno. 
Ova rasa velikih humanoida bila je u prosjeku visoka 12 stopa, ali ovdje više ne postoji. Imali su problema s 
drugom drevnom rasom i protjerani su iz vašeg sunčevog sustava. Sada je to mjesto simbol te rase. Isti sustav 
konstrukcije izvanzemaljci su nekoliko puta koristili za drevne civilizacije u Egiptu, na Orijentu i u Americi. 
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P - Imamo vijesti o planetu koji bi bio dio našeg Sunčevog sustava s eliptičnom orbitom koji će po 
našem kalendaru proći kroz Sunčev sustav krajem 2012. godine, uzrokujući inverziju magnetskih polova 
i druge katastrofe. Ime ovog planeta bi bilo Nibiru ili Planet X. Je li ova vijest dobro utemeljena ili ne? 

 
- Doista postoji planet s orbitom dugom 3600 godina koji pripada Sunčevom sustavu. Sumerani su vjerovali da 
vanzemaljci koji ovdje promatraju i prate fenomen pripadaju ovom planetu, ali vanzemaljci koje su zvali 
Anunaquis nisu došli s njega jer je to nenaseljena planeta.Veći dio svoje orbite provodi na ekstremno niskim 
temperaturama i u potpunom mraku. Promjena magnetskih polova bit će posljedica promjene hemisfere 
galaksije.Ako povučete liniju od središta do rubova galaksije, vidite da ima gornju i donju, kao hemisfere na 
Zemlji. Kada se nalazite na sjevernoj hemisferi, kada voda iscuri, ona se vrti u smjeru suprotnom od kazaljke na 
satu, a na južnoj hemisferi vrtlog je obrnut. To je isti princip. ￼￼￼￼￼￼￼￼Kada Zemlja prijeđe liniju 
hemisfere galaksije, magnetska polja polova će obrnuti smjer. Usklađivanje će se održati krajem 2012. godine 
i nakon toga će se magnetsko polje početi mijenjati. Kada se polja izmjenjuju u bilo kojem trenutku, ona su 
blizu nule. Ovaj proces uvelike umanjuje zaštitu Zemlje od čestica koje emituje sunce koje će imati ogromnu 
aktivnost u 2012. godini, a to će uzrokovati velike promjene klime i oceanskih struja. Zemljinom atmosferom 
proširit će se velike nestabilnosti poput uragana i tornada. Najbliže što će se ovaj planet približiti Zemlji je 1,5 
puta udaljenost između Zemlje i Sunca. Gotovo je tri puta veći od Zemlje. Njegova blizina uzrokovat će 
nestabilnosti na površini Sunca s povećanjem sunčevih baklji. Ovaj planet koji zovete Nibiru, Marduk, 
Hercolubus ili Eris, neće biti negativac priče, već samo suučesnik. 

 
 

P - Poznajete li rasu vanzemaljaca zvanu "Zetas" koja je u kontaktu s ljudima i može hodati kroz zidove 
pretvarajući svoju fizičku dimenziju? 

 
- Ne, ne s tim imenom i ne s tim karakteristikama. Ne mijenjamo dimenzije; živimo u istoj dimenziji kao i vi 
humanoidi na Zemlji. Jedina bića koja znaju živjeti u drugoj dimenziji su Plava Bića. Oni nadilaze našu 
stvarnost. Oni su razvijenija rasa. Mora postojati mnogo rasa poput njihove u svemiru, ali po tome kako su u 
interakciji s našom dimenzijom, mi zapravo znamo samo da postoje. U Galaktičkoj Zajednici ne postoji rasa 
koja može jednostavno proći kroz zidove. 

 
 

P - Mythi, prijatelj te pita, što možeš reći o duhovima? Duhovi koji komuniciraju sa živima? 
 

- Pa, duhovi ste vi kada odete u zajednicu Plavih bića u auri Zemlje, tj. čekate ponovno prebacivanje natrag u 
ovu dimenziju. Ljudska sposobnost komuniciranja s duhovima vlastite rase je kroz ono što nazivate "medijima", 
zar ne? Postoje dvije krajnosti. U prvom slučaju, ti su ljudski duhovi u auri planeta, ali su još uvijek jako vezani za 
nedavno završenu inkarnaciju. Njihova frekvencija je još uvijek u neredu i visi u donjoj zoni aure dok ih ne spase 
Plava Bića, ili drugi slučaj, su već tamo u zajednici i sposobni su prenijeti misli nekome s istim frekvencijskim 
ugađanjem ovdje na Zemlji. Ovo je zapravo vrlo rijetko; postoji veća šansa za mehaničku kontrolu uma 
korespondentnog "medija" na Zemlji, koji bi eventualno mogao pisati tekstove i diktirane poruke. Govor i 
korištenje govora tijela gotovo je nemoguće. Pomicanje objekata između dimenzija nešto je potpuno 
nemoguće. Kada se vratite iz dimenzije Aure, zaboravljate sve što se tamo dogodilo, a također i ono što se 
dogodilo prije nego što ste se tamo preselili, jer su ta sjećanja u drugoj dimenziji. Sa sobom vraćate samo 
karakteristike onoga što ste postigli u razvoju u svojoj prethodnoj inkarnaciji. Ovo je otisnuto na vašem genu. I 
tvoji će potomci 

naslijediti tvoj napredak, kao što će doći naprednija generacija. Kada umrete i vratite se u dimenziju aure 
planeta, ponovno ćete se svega sjetiti jer ćete se vratiti u onu specifičnu dimenziju gdje su sva vaša sjećanja. 
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P - Mijenjam temu, mnogo je viđenja brodova po zračnim lukama i gradovima općenito, gdje su svi ti brodovi, 
osim vašeg, naravno! 

 
- Gledajte, ima mnogo brodova koji prolaze ovuda, kao turisti ili za prikupljanje vode, minerala, biljaka i 
životinja. Mi nemamo kontrolu nad ovim pokretom. Nijedna rasa ne zahtijeva ovlaštenje za kruženje u regiji koja 
nije regulirana Galaktićnom Zajednicom. Kao što sam već spomenuo, ovdje kruži preko 50 rasa. Rasa koja 
najviše zabrinjava su Reptioidi jer su u izravnom kontaktu s vašim ključnim vođama. Ostali ne dolaze u izravan 
kontakt, samo slučajno ili ponekad greškom. 

 
 

P - Budući da Reptioidi rade s vladama na Zemlji, znači li to da se neke od ovih letjelica mogu izgraditi upravo 
ovdje uz tehnologiju koju su oni prenijeli? 

 
- Ne, ne mogu prenijeti te tehnologije jer im ne pripadaju. Tehnologije osigurava Galaktička Zajednica, a ako to 
učine, bit će kažnjeni. Zajednica je jedini dobavljač i proizvođač anti-ugljičnih jedinica, goriva koje koristi ova 
tehnologija. Reptioidi ne proizvode gotovo ništa. Sve se dogovaraju u zamjenu za sirovine. Nemoguće je 
proizvesti ove brodove ovdje na Zemlji, a ￼￼￼jedini način bi bio da ustupe vlastite brodove flote da ih 
koriste zemaljske vlade povezane s njima. Sa Zemljanima to sigurno ne bi riskirali. No, to ih ne sprječava da 
prenose starije tehnologije, koje su još uvijek daleko ispred onoga što sada imate. Ove stare tehnologije nisu 
koristile sadašnje gorivo, pa je moguće izgraditi manje napredne letjelice, ali se s lakoćom mogu koristiti za 
putovanja unutar vašeg solarnog sustava. Reptiloidi su odbacili mnoge stare svemirske letjelice na svojim 
planetima. Prošle godine bilo je mnogo kretanja na lunarnoj bazi gmazova. Ovo je tema koju ću komentirati sa 
svojom ekipom. 

 
 

P - Kao inženjer ovdje na Zemlji, moram postaviti ovo pitanje: Kako ova stara tehnologija funkcionira; na ćemu se 
temelji? 

 
- Stare pogonske tehnologije također su koristile magnetizam za navigaciju. Razlika je u sposobnosti, kapacitetu 
i upravljivosti. Koristili su razliku potencijala u trupu (gornji i donji dio) magnetskih polja za navigaciju. Imali su 
četiri zavojnice polja u gornjim kvadrantima i četiri u donjim kvadrantima. Ove zavojnice visokog protoka bile su 
napajane neprekidnim gibanjem tipa generacijskog sustava koji je bio aktiviran cijelo vrijeme, poput žiroskopa s 
konstantnom rotacijom. To je pak napajala kemijska baterija velikog kapaciteta koja je trajala do 10 godina 
korištenja u zemaljskom vremenu. Imale su različite veličine ovisno o veličini i težini letjelice. Svemirske letjelice 
sada koriste sustav usmjerenih magnetskih zraka, kojima više nije potrebno magnetsko polje, pa su manji 
problemi sa uzemljenjem nakon polijetanja, a jedinice anti-ugljika traju koliko traje brod. Jedinice anti-ugljika 
iznimno su moćne; način na koji se proizvode mogu se koristiti samo kao pogonske jedinice. Njegova 
inkapsulacija i izolacija su neranjivi i stručnost je koju posjeduje samo Galaktićka Zajednica. Kad bi se jedan 
mogao otvoriti, mogao bi uništiti cijeli planet u roku od nekoliko minuta kao crna rupa. Snaga koju mogu 
proizvesti je gotovo neograničena, za opskrbu malog ili ogromnog svemirskog broda. 
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Video 07 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video sedmi – 3. listopada 2010. 
 

P - Mythi, prijatelj pita, kako vaši brodovi postaju nevidljivi, gdje se koristi tehnologija za to? 
 

- Nevidljivost je jednostavan trik. Nevidljivost je relativno stanje sposobnosti promatračeve vizije. Za to postoje 
dvije tehnologije. U slučaju ljudi, njihov je vid ograničen na uski raspon frekvencija svjetlosti. Naši brodovi 
mogu generirati polje luminescencije plazmida, koje ljudsko oko ne detektira, poput vaše infracrvene 
frekvencije. 
Druga tehnologija je energetsko polje koje stvara prijenos svjetlosti, snop fotona koji se fokusira na jednu 
stranu broda koji se zatim prenosi na iste prostorne koordinate svog poravnanja na suprotnoj strani broda, 
uzrokujući svaki snop svjetla da uvijek bude usklađeno s onim primljenim. Ova tehnika dinamički prenosi sliku s 
jedne strane na drugu, bez obzira na položaj letjelice u odnosu na promatrača. Uz ovu tehnologiju, vaše 
uobičajene ili infracrvene video kamere ne mogu snimiti tragove svemirskog broda. Također možemo 
istovremeno stvoriti polje na površini broda koje apsorbira i neutralizira vaše radarske frekvencije, sprječavajući 
ih da se vrate refleksijom. Imamo zaštitno polje visoke plazmičke energije koje ima snagu energetskog oružja, 
odnosno sprječava površinski kontakt bilo kojeg materijala sa letjelicom. Ovo polje se aktivira u navigaciji kroz 
svemir kako bi se izbjegao sudar s mikrometeoroidima i drugim objektima koji mogu prijeći naše rute. Nikada 
ga nismo morali koristiti za obranu od napada jer to nikada nije bilo potrebno. Ovuda prolaze veliki brodovi, i 
kada biste mogli vidjeti neke od njih, a da niste pravilno pripremljeni, bili biste prestravljeni. Neki su ružni čak i 
po našim standardima. 

 
 

P - A male kugle koje prate naše avione? Također su viđeni kako lete iznad raznih regija. 
 

- Ove sfere su daljinske sonde, kojima upravlja bilo koja letjelica koja se nalazi u regiji. Vrlo su brzi i imaju širok 
izbor alata za analizu i snimanje. Mogu doći na mala mjesta i precizno manevrirati. Nikada ne udaraju u ništa jer 
imaju navigacijski sustav koji precizno kontrolira njihovu blizinu objekata. Ne predstavljaju opasnost za vas, 
osim ako ne dođe do nesreće uzrokovane nekim događajem koji je izvan kontrole operatera ili ometanjem 
pokušaja hvatanja od strane ljudi. Također je mnogo ovih sondi u istraživanju ispod oceana svaki dan. Oni su 
programirani da se samodegeneriraju ako izgube kontakt sa zapovjedništvom na unaprijed određeno 
vremensko razdoblje i smatraju se izgubljenima. Ako se netko uhvati, za kratko vrijeme postaje puno metalnog 
praha. 

 
 

P - Zašto ne biste koristili ovu tehnologiju i za samodegradaciju u svemirskim letjelicama? Time ćete izbjeći pad 
u ruke Zemljana. 

 
- Svemirske letjelice su daleko složenije jedinice. Imaju sustave koji onemogućuju samouništenje zbog jedinica 
protiv ugljika i njima upravljaju humanoidi. Nije planirano da propadnu; kada imaju problema, oni se vraćaju, a 
kada padnu u ruke Zemljana, nemoguće ih je analizirati. Dakle, nema problema. Sonde su dosta, krhkije i bez 
posade. Budući da njima ne upravljaju moždani signali kao sa svemirskim brodovima, sadrže navigacijski sustav 
kontroliran sa udaljenosti koji bi Zemljani mogli raščlaniti i djelomično razumjeti. Mogu se samouništiti bez 
većih problema i velikih troškova. 

 
 

P - Kakvo oružje imate? 
 

- Imamo oružje, ali ne koristimo atomsku energiju. Atomska energija je sila koja uzrokuje mnoge loše 
nuspojave, primitivan način dobivanja prljave energije. Štetno je za sva živa bića, biljke i životinje, 
uključujući zasigurno humanoide.Vrlo brzo ćete biti prisiljeni zamijeniti prljavu energiju čistom energijom. 
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Naše su ruke sažete u snopove koncentrirane energije koja se sama po sebi ne koristi kao oružje. Najčešće ih 
koristimo za uništavanje asteroida i drugih nebeskih tijela koja bi mogla uzrokovati probleme. Naravno, ako 
postoji potreba upotrijebiti ga kao oružje protiv neke čudne rase ili okolnosti, koristit će se kao posljednje 
sredstvo. Nadgledani 

ste mnogo godina s obzirom na vaše atomsko oružje.Imamo načina da se suprotstavimo katastrofalnim 
učincima, ali bi došlo do gubitka mnogih vrsta koje žive na planeti, uzrokujući neravnotežu za mnoge 
generacije. Sve vaše atomske instalacije su pod stalnim nadzorom. 

 
 

P - U slučaju nuklearnih elektrana, one se trenutno koriste za proizvodnju energije. Što bi bilo čisto rješenje, 
eliminiranje grubih hidroelektrana na sve načine? 

 
- Čista Energija je trenutno anti-ugljična jedinica. Nema nuspojava. Koristimo male jedinice za generiranje 
energije koje stoljećima mogu zadovoljiti bilo koji vaš veliki grad bez ikakvog održavanja. Čista energija, jeftina i 
u izobilju. Ne koristimo žice za provođenje energije kao vi ovdje na Zemlji. tvornice, kuće, ili vozila imaju mali 
prijemnik koji je podešen u centru za distribuciju energije. Sve je bežično. Snaga se distribuira na bilo koje 
udaljeno mjesto na planeti gdje je instaliran prijemnik. Vašim elektranama na naftu također su odbrojani dani. 
Oni su veliki kreatori CO2 nakupljenog u vašoj atmosferi. Općenito, sagorijevanje nafte je prljav oblik energije 
koju još uvijek koristite na svoj planeti. U ovoj novoj eri, Zemljina atmosfera će se radikalno dekontaminirati. 

 
 

P - Jeste li čuli pjesme koje sam vam dao? 
 

- Da, hvala, čuli smo i mnoge od njih su jako lijepe, prenose ugodne osjećaje. Cijenimo sve svirane s 
klavirima. Vratio sam vašu jedinicu jer smo sada kopirali zvukove na našoj opremi. 

 
 

P - Pa, drugom prilikom ste nam rekli da je vaš teletransporter uzeo samo vaš potpis, čak ni prašinu. Odnijeli 
ste iPod na svoj brod, kako? 

 
- Kada želim nešto ponijeti sa sobom, jednostavno kažem da uzimam artefakt, može biti biljka, životinja ili 
predmet. Sustav prati što je u kontaktu sa mnom i odmah kreira potpis za tu stavku. Toliko je automatski da 
je gotovo neprimjetan kada ste navikli koristiti teletransporter. Kad ništa ne kažem, nosi se samo moj potpis. 

 
 

P - Znate li da li drugi poput vas komuniciraju s drugim Zemljanima poput mene diljem planeta? 
 

- Znam da su mnogi već razgovarali sa Zemljanima. Zanimale su me tvoje radoznalosti. Osjećam se dobro za nas 
što možemo komunicirati na dobroj razini. S vama je puno lakše komunicirati; naši mozgovi vrlo dobro 
komuniciraju. Na ovom kraju sadašnje ere već je moguća dobra komunikacija. Stigli ste na intelektualnu razinu 
koja najlakše upija te nove koncepte. Zemlja se sprema. I meni osobno, ovo je bilo sjajno iskustvo. Nažalost, 
nemaju sve vanzemaljske rase iste principe. Reptiloidi svakako još trebaju razviti filozofiju života. Neke ne- 
reeptiloidne rase neovisnih kolonija također ih slijede kako bi profitirali na njihovim udruženjima i 
iskorištavanju sirovina. Ove grupe nisu baš pouzdane. 

 
- Pitao sam o kretanju reptiloida u njihovoj lunarnoj bazi, a prema izvorima u našoj floti, prošle godine je oko 
4000 gmazova došlo na Zemlju i nije se vratilo u svoje kolonije. Oni sigurno žive i rade u podzemnim bazama 
zahvaljujući vašim vladama. Ukupno ih ima oko 20, 000 gmazova (i srodnih) koji žive u neslužbenim 
naseljima na vašem planetu.Vidite, vaš planet može prihvatiti rase koje vole živjeti ovdje, ali ova rasa ne radi 
ništa što nije samo u vlastitim interesima. Ne namjeravaju pomoći u razvoju vaše zajednice, već samo 
razmjenjivati usluge. 
Budite pametni s onim što vaše vlade planiraju učiniti. Ovi partneri možda nisu nešto za dobrobit zajednice. 
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Video 08 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – osmi video – 6. listopada 2010. 
 

Mythi: – Pitao si me prije neki dan da želiš komunicirati samnom, pa, dat ću vam kamenčić, ne običan kamen; 
molekularno je programiran da djeluje kao primopredajnik. S njim u ruci, mogao bi pokušati razgovarati sa 
mnom kad me nema. Ne znam koliko ćemo još biti u misiji. Kad poželiš razgovarati sa mnom, drži kamen 
neko vrijeme u ruci, i ako sam dostupan, ili kako kažete "online", možemo razgovarati. Stručnjak iz moje ekipe 
molekularno je programirao taj mali kamen između nas, pa ću vam ga dati prije nego što odem. 

 
CB - Stvarno? Bit će to najvažniji telefon koji sam imao u životu. Bit će super! Bio sam tužan misleći da ćemo 
uskoro izgubiti kontakt. - Nećete ga morati dugo koristiti; uskoro će vaš planet imati mnogo kontakata s 
ljudima sasvim drugačijim i zanimljivim. 

 
 

CB - Mythi, razmišljam o ovom malom kamenu. Kao inženjer, jako sam znatiželjan. Razumijem molekularno 
programiranje jer to ovdje radimo sa silicijem, koji je također mineral, ali nije nimalo proaktivan. Kako ova stvar 
radi? 

 
- Pa mi već dugo imamo tehnologiju za programiranje sirovina. Kao što sam već objasnio, naši metalni 
artefakti, kontrole, motori; sve je molekularno programirano za obavljanje određene funkcije. U našim 
brodovima nemamo ožičenje, samo neke cijevi za tekućine. Ovaj primopredajnik za funkcioniranje koristi 
energiju vašeg tijela. Objašnjavajući, ovdje na Zemlji imate kristale kvarca, koje je priroda programirala da 
reagiraju na podražaje. Kada pritisnete kristal kvarca na jednoj osi, on stvara napon na krajevima okomite 
osi.Dok stavlja električni signal na električnu os, on stvara mehaničko kretanje u suprotnoj osi. Ovo je samo 
jedan primjer, otprilike, molekula programiranih, u ovom slučaju, prirodom, dajući zauvijek vrlo specifičnu 
funkciju. Ništa nije nadnaravno; sve je primijenjena znanost. 

 
 

CB- Znam, ali to nije baš ono što želim znati. Hoće li programirani mali kamen uspostaviti vezu između nas svu tu 
udaljenost? Kako funkcionira prenošenje? 

 
- OK, imate mobitele koji se povezuju izravno s vašim telekom satelitima, bilo gdje na planetu. Naš mali kamen 
će također razgovarati ali preko vašeg prirodnog satelita (Mjeseca) gdje se nalazi relejna antena, ili bilo koju 
letjelicu koja se nalazi u vašoj atmosferi sa zaobilaznim komunikacijskim kanalom spojenim na najbliži 
transportni pristupnik. Prijevozna vrata nisu samo za svemirske letjelice ili rudu; oni također šalju signale 
svima koji su spojeni na mrežu sustava. Svatko od nas, svako živo biće, ima jedinstveni potpis u svemiru. To 
je kao vaše računalo; ima broj ili kod, a svatko drugi ga može pronaći jer su povezani u isti mrežni sustav. Kada 
se pokušate povezati sa mnom, signal, nakon što stigne do najbližeg transportnog pristupnika, prenosi se na 
cijelu mrežu kako bi pokušao pronaći primatelja koji će isporučiti tu vezu. Vrlo je jednostavno. Čak i ako je 
krajnja točka udaljena milijun svjetlosnih godina, komunikacija je gotovo trenutna pomoću pristupnika. U 
davna vremena, prije mnogo milijuna￼￼￼￼￼￼, molekularno programirani monoliti postavljeni su na 
mnoge planete s brodskim rutama da služe kao releji za komunikaciju i kao referentna točka za navigaciju 
svemirskih letjelica, kao što su svjetionici korišteni u vašim oceanima stoljećima. U ta davna vremena nismo 
imali kompletnu komunikacijsku mrežu. 

 
 

CB - Postoje li ovi monoliti na Zemlji trenutno u upotrebi? 
 

- Da, ali oni zapravo nisu monoliti jer bi skrenuli pozornost i više se ne koriste za izvornu funkciju. Na svim 
lokacijama gdje su koncentracije ljudi planiramo neku specifičnu gradnju sa svim prikupljenim podacima. 
Programiramo ih molekularno za prijenos podataka samo za čitanje, poput svjetionika. Svi vaši gradovi 
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imaju spomenike poput obeliska i kula i često se koriste.Ovim podacima, kada im pristupi svatko tko nešto 
istražuje, prebrojava prosječan broj stanovnika regije, karte, resurse, koordinira glavne instalacije i druge 
bilješke karakteristike te zajednice kao što su navike, prosječna intelektualna razina, vrsta vlasti, društvene 
organizacije itd. Te se baze podataka stalno ažuriraju. Ovo je samo anketa u svrhu istraživanja i detalja o 
ljudima koji nastanjuju planet. 

 
 

CB- Pa, Mythi, to je velika šala. Slali smo zlato, CD-e, kartice, puno informacija u svemir, nadajući se da će 
netko pronaći. To je bilo samo zavaravanje običnih ljudi jer vlade već znaju za postojanje vaših prijatelja tako 
dugo. A znaš apsolutno sve o nama! 

 
- Navodno da, sigurno. 

 
 

P - Kako vidite ovakvu manipulaciju naše vlasti? Trebali biste nas sve smatrati potpuno besmislenim. 
 

- Pa, kao što sam rekao, trenutno ste vrlo raznolika mješavina osobnosti. Postoje svakakve manipulacije vašim 
društvom još od feudalnih vremena. Vladari Zemlje su postavljeni na vlast interesom i naklonošću, a ne 
zaslugama ili sposobnošću da budu tamo. Shvaćamo da najobičniji Zemljani mogu steći položaje kako bi 
manipulirali drugima zbog velike ekonomske kontrole nad planetom. U našim sustavima, najkvalificiraniji se 
automatski postavljaju na pozicije na kojima su idealni. Naši lideri su tu za životnu filozofiju, da slijede 
harmonizaciju i razvoj cijele rase. Svi su opremljeni infrastrukturom potrebnom za obavljanje svojih dužnosti bez 
favoriziranja. Svi su sretni u svom poslu jer rade ono što vole i rade najbolje. Mi nemamo tako veliku razliku 
između društvenih klasa kao što imate vi. Kada se kvaliteta života poboljša u nekim aspektima, poboljšava se i za 
cijelu rasu na planeti. Nikada nemojte biti više za neke, a manje za druge. Dužnosti manje odgovornosti jednako 
su važne kao i dužnosti veće odgovornosti, jer ih je u daleko većem broju i mogu predstavljati osnovu na kojoj se 
donose sve važne odluke. Najbriljantniji znanstvenik nije važniji od onoga koji vam daje hranu, jer bez nje ne bi 
preživio. Naši čelnici i njihovi odbori cijenjeni su kao i svaki stanovnik naše planete. Uvijek je jedan za sve i svi za 
jednoga. U ovom novom dobu planeta Zemlje, ovaj novi koncept stvarne vodstvene sposobnosti za različite 
javne službe će konačno započeti. I vaši ljudi će moći živjeti skladnije, svaki čineći ono što je najbolje za dobrobit 
zajednice u cjelini, poštovani i cijenjeni u svojim različitostima. 

 
 

P - pita Mike - Nedavno su (u naše vrijeme) uočene vrlo velike vrste "umjetnih anomalija" u blizini našeg Sunca. 
Bili su tamo nekoliko tjedana. Znate li išta od njima? Jesu li to bile prirodne ili "svemirske letjelice" neke vrste? 

 
- Neki dan sam rekao da su Plejadini izvodeći manevre u granicama vašeg Sunčevog sustava. Ako su objekti 
dovoljno veliki da ih možete promatrati, sigurno su bili njihovi matični brodovi. Imaju veće svemirske letjelice. 
Energetsko polje letjelice ima sposobnost izdržati visoke temperature bez utjecaja na unutrašnjost. Kada prolaze 
kroz Zemljinu atmosferu, svemirske letjelice idu velikom brzinom, ali se ne zagrijavaju ili izgaraju trenjem kao 
meteori jer imaju aktivirana energetska polja. u svakom slučaju, vi ćete prijatelji svjedočiti mnogim letjelicama 
u pokretu diljem vašeg Sunčevog sustava tijekom ovih nadolazećih dana. 

 
 

P - Mike pita imate li drugih brodova u misiji na drugim kontinentima. U Europi npr. Ako je tako, bi li postojala 
mogućnost da drugi članovi vaše flote tamo kontaktiraju Zemljane? 

- Mike, ne mogu poduzeti takvu akciju jer se čini da sam pokušavao prisiliti rani neovlašteni kontakt sa 
Zemljanima općenito. Nemam ovlasti za to. Čak i ako to samo sugeriram drugim ekipama, to će se činiti kao 
svojevrsna manipulacija. Moja posada zatvara oči na moj kontakt s vama jer sam znanstvenik, istraživač koji 
proučava ponašanje. Zajedno smo dugo vremena u mnogim misijama, i imam to dodatno službeno 
dopusništvo mojih prijatelja. Ovo što radim nije sasvim ispravno, ali ne uključuje nikakvo loše ponašanje koje bi 
moglo ugroziti našu misiju. To je samo moja znanstvena radoznalost. - Za mene osobno, to je bila prva prilika 



  
 

24  

koja se ukazala da bolje analiziram trenutni kontekst vas i vaših prijatelja, za vaša pitanja, vašu glavnu 
nedoumicu s trenutnom razinom razvoja. 

 
 

P - Kako definirate kapacitete pojedinaca za određene funkcije dostupne u vašem društvu? 
 

- U našem društvu, razvoju naše trenutne rase, nema ljudi koji se smatraju glupima ili inteligentnim. Zapravo 
postoji uska traka IQ-a. Ono što imamo je poštovanje prema sklonostima svakog pojedinca. Ako volite učiti 
medicinu, posvećeni ste ovoj funkciji. Imamo arhitekte, biologe, inženjere, sociologe, učitelje, dijetetičare, 
rudare, arheologe, uzgajivače, montažere, ili bilo koje vrste trendova kakve imate ovdje na Zemlji. Velika 
razlika je u tome što koristimo naprednu tehnologiju za obavljanje svih funkcija koje su nam potrebne. 
Kontroliramo vrijeme, temperaturu i solarne filtere naše atmosfere. Održavamo kolonije kako bismo razvili 
druge planete, održavajući populaciju našeg planeta uvijek stabilnom. Naše tri kolonije su vrlo lijepa mjesta za 
život i odmor. Imamo mnogo biljnih primjeraka vaše Zemlje i drugih planeta, prilagođenih našem planetu i 
našim kolonijama. 

 
 

P - Ako se Zemlji dogodi najgore, mogli bismo izgubiti velik dio naše flore i faune, kako da povratimo planet? 
 

- Mnoge vrste će preživjeti bez problema, a druge će biti uvedene kako bi se uravnotežio kontekst. Još uvijek 
imate mnogo vrsta koje su štetne, a one ne mogu biti dio nove ere na planeti. Mikrobi, bakterije, a štetnici 
će također biti sustavno eliminirani s planeta u prvom stoljeću novog Vremena. Imate širitelja bolesti kao što 
su žohari i druge štetočine koje više neće funkcionirati u čišćem i manje zagađenom društvu. Stoga će sve što 
ne odgovara novom konceptu s vremenom nestati. 

 
 

P - Pa Mythi, ovaj mjesec je završio. Očekujete li u sljedećih mjesec dana bilo kakvo neobično kretanje 
brodova na planeti? Možete li vidjeti hoće li se nešto dogoditi konzultirajući svoje zapovjedništvo? 

 
- Provjerit ću što znam. Zapovjedništvo ne prosljeđuje nikakve informacije ako nisu relevantne za našu misiju, 
ali nas upozoravaju ako se događaju neobični događaji. Ako imam neku vijest koja nije povjerljiva, sigurno ću 
vam reći. Ali budite uvjeni da se u ovom trenutku neće dogoditi ništa što bi moglo ugroziti integritet vaše 
zajednice. 

 
 
 

Video 09 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video deveti – 12. listopada 2010. 
 

P - Mike pita, što je ono što nazivamo moći piramide? Struktura napravljena u istim razmjerima kao i 
egipatske piramide, a predmeti su smješteni na određenoj visini unutar nje, u stanju je održavati hranu 
svježom, oštriti oštrice, itd... čak i za liječenje bolesti. Djeluje li piramida kao uređaj za fokusiranje energije? 
Ako da, koje energije? 

 

- Da, Mike, piramide su izgrađene kao primitivni tuneri i pojačala kozmičke energije. Kozmička energija je ono što 
cijeli svemir održava u ravnoteži; ona je majka sve energije koja postoji i živi. Na različitim planetima postoje 
piramide. Nisu ih gradile drevne civilizacije, već su građene za njih.Dali su završni pečat i dekor u skladu sa 
svojim kulturama. Piramida, u svojoj rezonantnoj komori, imala je sposobnost primanja izravne komunikacije s 
matičnog planeta u starim danima, a koristili su ih predstavnici elitnih kultura Zemljana za primanje znanja, 
prilagođavajući svoje umove onome što su smatrali "s a one strane". Ne mogu se koristiti kao instrument, ali 
pojačavaju do 11 puta prijem kozmičke energije. Nisu to bile grobnice kraljeva kako se već dugo pitaju vaši 
arheolozi. Ovu tehniku kanaliziranja energije može koristiti svatko. Kozmička energija može obnoviti svojstva 
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minerala i povrća, ali uglavnom djeluje na moždane valove humanoida. ￼￼￼￼￼￼Jednog dana vaša će 
znanost razumjeti kako je mozak usklađen s kozmosom; njegova energija se može pojačati i usmjeriti. Vidite, 
snaga vašeg mozga će uzrokovati da se komunikacija kroz mali kamen prenosi kroz svemir na Mjesec. Ova 
kozmička energija, kada djeluje u mozgu, izaziva reakcije u cijelom tijelu, jer uvelike povećava razinu plazmičke 
energije koja teče kroz živčani sustav. Ova povećana energija može olakšati popravak žarišta koja se mogu 
izolirati ili poluizolirati fizičkim problemima, naprezanjima, upalom itd. Mozak je poput biološkog generatora 
energije; za bilo kakve probleme, može generirati vrlo malo energije, a to dovodi do problema spore reakcije na 
ostatak kruga. Piramida može djelovati kao injekcija energije za reaktivaciju mozga i živčanog sustava, a zatim 
tijelo reagira učinkovitijom borbom protiv tjelesnih problema. Ako ste zdravi, vaš mozak i živčani sustav su 
uravnoteženi, ali ako to želite testirati, izgradite piramidu u koju možete ući i meditirati. Energetski incident na 
stranicama koncentriran je u središtu piramide, preusmjeren efektom prizme. Najbolja sirovina za gradnju su 
listovi mineralnog stakla, kao i betonski ili kameni ploče poboljšavaju rezonanciju. Izbjegavajte korištenje metala 
jer odjekuju i gube energiju, kao i uzemljenje signala. Nemojte koristiti drvo ili plastiku jer ne izazivaju potrebnu 
rezonanciju. Ispravne mjere svakog trokutastog lica su 3,2 baze i 2,0 na dvije strane za omjer Inka ili bosanskih 
proporcija ili 4,4 baze i 4,18 obje strane prema omjeru egipatske piramide.Iz ovih mjerenja možete koristiti bilo 
koju veličinu, manju ili veću. Instalirajte piramidu s licem poravnatim prema magnetskoj liniji sjever/jug, kao i da 
je planet također poravnat s magnetskim okretanjem galaksije. Postavite u sredinu poda oslonac od 0. 7 visokog 
drva gdje možete apsorbirati najviše energije. Danas imamo sustave u fitnessu koji izrađuju ove energetske 
primjene s točnošću ovisno o potrebama pojedinca za oporavkom. Ne stavljajte tamo osjetljive elektroničke 
uređaje jer bi se mogli pokvariti. 
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P - Mike pita, postojao je prijedlog da naš Sunčev sustav izvorno nije dio galaksije Mliječnog Puta. Očito je u 
procesu privlačenja ili hvatanja od "Mliječnog Puta" iz svog izvornog doma, patuljaste galaksije Strijelac. Rečeno 
je da to objašnjava kut prema ekliptici pod kojim se naš Sunčev sustav nalazi na rubu Mliječne staze. Znate li 
nešto o ovome? 

- Mike, nisam siguran u to. Mogao bih pokušati provjeriti vrlo staru povijest. Neke galaksije su se davno sudarile 
i još se rekombiniraju. Mnoga nebeska tijela ne zauzimaju svoje izvorne položaje; većina je bila agregirana na 
formiranju galaksija. Po mom osobnom mišljenju, ne vjerujem da je Mliječna staza prošla blizu patuljaste 
galaksije Strijelac, a da je nije u potpunosti uhvatila. To bi bilo gotovo nemoguće. Kada se dvije galaksije s 
velikom razlikom u masama približe toliko da se dodirnu, najveća uvijek privlači najmanju, mijenjajući rutu 
najmanje prema sebi. Galaksije srazmjerno svojoj veličini vrlo su spore u svom kretanju. Gravitacijska sila dviju 
obližnjih galaksija je ogromna. Drugačije je kada jedno nebesko tijelo putuje velikom brzinom i prođe blizu 
drugog na svojoj ruti, kradući njihove mjesece. Naša galaksija će se jednog dana spojiti, a prilagodba solarnih 
sustava u dvije galaksije je u mnogim slučajevima katastrofalna. 

 
 
P - Mythi, imaš negdje obitelj? 

- Da, imam svoje biološke roditelje na svom planetu. Tamo, osim svojih bioloških roditelja, imam i mnogo 
drugih roditelja “mentora”. Kad smo bili tinejdžeri, puno smo putovali u zamjenu. Živio sam neko vrijeme na 
nekoliko različitih mjesta, završavajući obuku. Svaka obitelj te dobije kao sina. Rođen sam u gradu, ali sam živio 
na selu, u tri kolonije, upoznao sve profesionalne mogućnosti koje su me zanimale na njihovim izvornim 
lokacijama, kako bih formirao svoju osobnost. A sada sam istraživač i samac. Jednog dana možda ću dobiti 
dijete. 

 
 

P - Steve pita, mnogi oteti navode da imaju implantate u dijelovima tijela. Znate li koji su to implantati? 
 

- Pa, Steve, kao što sam već rekao, Zemlju posjećuju mnoge rase; neki od njih imaju veliki interes za područje 
biološkog razvoja. Kako Zemlja još nije dio Galaktičke Zajednice, nemamo puno informacija o tome što druge 
rase rade. Oni mogu raditi što god žele sve dok ne stvaraju probleme vašim zajednicama. Koliko ja znam, 
identifikacijski čipovi su postavljeni na stvorenja koja su pod nekom vrstom proučavanja. Kada prikupljaju 
genetski materijal koji će se koristiti za križanje sa drugim bićima, znanstvenici moraju biti u mogućnosti 
ponovno locirati izvorne izvore za nove kolekcije ili jednostavno promatranje. To je kao numerirana epruveta. 
Neke rase moraju riješiti genetske probleme, fizičke mutacije tijekom mnogih generacija koje su razvile 
patogene abnormalnosti, ali se mogu liječiti promjenama u genima. Vi ste rasa humanoida sa jakom fizičkom 
konstitucijom, još uvijek ste u ranoj fazi gdje nije bilo puno gubitka bitnih karakteristika, i dobar ste izvor 
genetskog humanoidnog materijala. Vidite, obično nemaju loše namjere. Neke rase nemaju potrebno 
poštovanje jer misle da ste intelektualno manje razvijena rasa. Zapravo, to radite i sa svojim manje sretnim 
rasama ljudi. 
Testirate lijekove i radite razne eksperimente. Za to također koristite životinje. Gledajte, siguran sam da ovi oteti 
ljudi nisu pretrpjeli veće tjelesne ozljede, već psihičke, samo zato što su bili iznenađeni. Takve stvari moraju 
završiti kada vaš planet postane dio zajednice kao neovisna rasa. 

 
 

P - Steve pita, odakle si točno, u smislu svog doma? Točno mjesto u svemiru bilo bi od pomoći. 
 
Steve, kao što sam već rekao, živim u galaksiji Andromeda. Najtočnije što vam mogu dati je da se moj planet  nalazi u 
desnom kvadrantu galaksije, blizu gornje granice, gledano sa Zemlje. Moj solarni sustav je cca. 540 svjetlosnih godina od 
centra moje galaksije. Naš solarni sustav ima 26 planeta, 54 mjeseca, a naše sunce je 18 točaka 3 puta veće od vašeg. Naš 
planet se nalazi na sedmoj orbiti i ima tri mjeseca. Imamo još tri kolonije na planetima u petoj, šestoj i osmoj orbiti. Vrlo 
smo udaljeni, a naše jedinice astronomskih koordinata dosta se razlikuju od onih koje se ovdje koriste. Sve je u 
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hologramu, programirano za praćenje stvarnih kretanja, s mogućnošću zumiranja kako biste vidjeli planete izbliza. 
Nemoguće je vidjeti teleskopima jer je naš Sunčev sustav u dalekoj galaksiji, a vaši znanstvenici nas nikada neće moći 
katalogizirati. Bit će vrlo lako kada imate pristup informacijama iz baze podataka Galaktičke Zajednice. Kada snimite sliku 
ovdje, objekt možda više ne postoji već dugo vremena. U bazama podataka ćete imati informacije u stvarnom vremenu, 
galaktičkom  vremenu. 
 
 

P - Postoje li ratoborne i opasne rase za koje znate? 
 

- Nažalost da. Ne volim se igrati sa tim stvarima, ali vi ste pitali, a ima i stvarnih situacija. Postoje kolonije rasa 
koje su po prirodi ratoborne. One su prekršitelji. Nemaju sposobnost riješiti sve svoje društvene probleme i 
degradiraju se u neprijateljsko ponašanje. Onda imate takozvane pirate, a to su međuplanetarni pirati. Oni su 
rase s izgledom "sivih" sa cca. 1,6 m visine, ali boja kože je više kao smeđa. Oči su manje i tamno smeđe, a izraz 
lica je neugodan. Davno su neke od tih skupina preuzele nekoliko svemirskih letjelica nekih miroljubivih planeta i 
koristile ih za pljačku i krijumčarenje robe koja teče kroz solarne sustave. Ove bande također simuliraju 
kodifikaciju komercijalnih svemirskih letjelica kako bi zaobišle sustav transportnih prolaza. Ponekad se pod 
nadzorom prikaće na matične brodove nekih smišljenih rasa za određene solarne sustave, zaobilazeći službeni 
sustav transporta. Jednom kada se nađu u Sunčevom sustavu, teško ih je otkriti, ali kada se žele preseliti u drugi 
sustav, njihovi brodovi moraju koristiti naša transportna vrata gdje postoji više šanse da ih se uhvati. Kao što 
vidite, problemi postoje na svim razinama tehnologije i razvoja. Oni također mogu kružiti ovdje bez ikakve 
kontrole, prikupljati biološki materijal za treće stranke ili čak otimaju ljude za rad u njihovim kolonijama. Ponekad 
možemo uhvatiti i opkoliti neke od njihovih brodova, ali za svaki koji zaplijenimo, oni ukradu dva. Oni također 
mnogo posluju s Reptiloidima u svim galaksijama. Reptiloidi ne kradu, već iskorištavaju prilike za kupnju 
proizvoda ne pitajući izvor zbog praktičnost. Koliko je vaših nacija to činilo u stara vremena s vašim piratima? 
Obično rade bez privlačenja puno pažnje, malo je vjerojatno da će se javno pojaviti na vašem planetu, ali mogu 
biti vrlo aktivni ovdje ako Reptiloidi instaliraju službenu koloniju na vašem planetu. Kao što sam vam već rekao, 
postoji neka vrsta rase "Grays" (Sivih) koja osim sa piratima radi i sa Reptiloidima. Oni su kao njihovi 
"poslovođe", vode posao umjesto njih i, naravno, sudjeluju u dobitima pregovora. 

 
- Pitali ste me neki dan o objektima u blizini vašeg sunca. Pronašli smo koncentraciju svemirskih letjelica u 
Kuiperovom pojasu blizu Pluto-a. Trenutno je tamo oko 20 velikih svemirskih letjelica. Ne znamo što oni tamo 
rade. Tu je i svemirski brod iz Canis Major Patuljaste galaksije koji je sletio na površinu Urana i provodi 
operacije. Ovu ogromnu letjelicu vaši teleskopi mogu lako otkriti kada poleti. 

 
 
 

Video 10 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - Deseti video - 15. listopada 2010. 
 

P - Mythi, možete li nam reći više o fizičkim karakteristikama rasa koje poznajete? 
 

- Dat ću vam sinopsis jer je ova tema predugačka. Spomenut ću detalje o najčešćim rasama koje poznajem, iz 
dimenzije u kojoj živimo. Rase su uglavnom humanoidne i nehumanoidne. Humanoidi su apsolutna većina. 
Imamo poseban odjel u Galaktićkoj Zajednici koji se bavi pitanjima odnosa s nehumanoidima. Kod 
humanoidnih vrsta, neke rase imaju mala bića koja su cca. 1 stopu (30 cm) visine i proporcionalni su nama. Oni 
su jako dragi ljudi. 

 
- Imamo rase "Sivih" kako ih vi zovete, vitkih tijela i glava većih proporcija, a te rase imaju različite visine od 
0,50m do 1,60m. Ima cca. 130 različitih rasa humanoida sa karakteristikama "Sivih".Te su rase obično 
napredne i dobroćudne. Samo su neke od njegovih varijacija ratoborne i problematične. Neki imaju velike, a 
drugi manje oči. Koža također varira od bijele do svijetlosmeđe. Oči u nekim slučajevima nisu crne ili smeđe, ali 
nose zaštitne filtere poput kontaktnih leća koje se automatski prilagođavaju ambijentalnom svjetlu, 



  
 

28  

osiguravajući dobar vid bilo na svjetlu ili u mraku, a koristimo ih i kada je potrebno. Oči su im poput mojih i vrlo 
su osjetljive. 

Izgubili smo malo sposobnosti suženja zjenica zbog stotina generacija u okruženjima s kontroliranim 
osvjetljenjem. Neke od ovih rasa pokušavaju koristiti gene Zemljana kako bi ispravile ovu degeneraciju mišića 
šarenice. 

 
- Postoji nekoliko rasa bića s visokim i vitkim tijelima i proporcionalnijim glavama, koja se kreću graciozno- 
glatkim pokretima. Oni su razvojno daleko ispred i žive u vrlo naprednim društvima. Zovu se "stari 
očevi".Oni su bili odgovorni za tehnološki razvoj jedinica anti-ugljika koje svi danas koriste. Gotovo se nikad 
ne miješaju s drugim rasama i gotovo su sami sebi dovoljni u svemu što im treba. 

 
- Postoje drevne rase humanoida koje su velike, 3,5 m visoke, proporcionalne vašem zemaljskom tijelu, i već 
su puno kružile ovdje u davnim vremenima. Neke od ovih rasa su izumrle, a druge su aktivne u drugim 
galaksijama u svemiru. Oni su bića koja se dobro druže s drugim rasama. 

 
- Postoji mnogo rasa poput vaše (cca. 80 vrsta),sa sličnom kosom i značajkama također, u rasponu od cca. od 
1,5 m do 2,0 m visine, i s različitim nijansama kože. Neki su daleko napredniji od vas, a drugi manje. Manje 
napredni imaju više dlaka na tijelu i više su neprijateljski raspoloženi. Žive kako vi kažete, u kamenom dobu. 
Najnapredniji će biti stavljeni u kontakt s vama tako što bi mnoga bića njihovih civilizacija trebala utjeloviti u 
Novoj eri Zemlje. Ove ￼￼ ￼24 ￼￼￼￼￼￼civilizacije su vrlo dinamične u razvoju. Sve etničke skupine 
koje danas nastanjuju Zemlju izvorno potječu od ovih rasa u cijelom svemiru. Plejadincii su kao i vi. 

 
- Postoje i rase koje potječu od morskih sisavaca, koje su razvile iste standarde kao i mi humanoidi. Budući da 
su se ovi paralelni razvoji dogodili prije milijuna godina, oni se također smatraju humanoidima. Neke od ovih 
rasa su vrlo tehnološki napredne i dobro se slažu s drugim rasama. 

 
-Reptiloidi nisu humanoidi. Oni potječu s druge linije razvoja; njihova je tjelesna temperatura znatno niža od 
naše, što opravdava zašto uživaju u toplim mjestima za život. Njih ima cca. 20 vrsta. Neke reptilske rase mogu 
disati i pod vodom. Njihova je koža debela da održava temperaturu i štiti ih od sunčevog zračenja. Njihove rase 
variraju u veličini od 1,7 m do 3,0 m visine. Vrlo su pametni, imaju puno energije i fizički su jaki. Tehnološki nisu 
jako bistri, ali vrlo dobro asimiliraju znanje drugih. 

 
- Konačno, postoje rase koje su nastale od sojeva kukaca, s vanjskim kosturom, s kojima se teško nositi jer je 
njihovo logično ponašanje svojstveno njihovim karakteristikama. Njihove se zajednice baš i ne brinu o njima u 
čišćenju, što ih čini lošim domaćinima, ako su vam potrebni. Ne ostvaruju mnogo kontakata s humanoidima ili 
reptilima, samo ako je to apsolutno neophodno. Oni su inteligentni i pametni, ali imaju nekoliko ograničenja 
uglavnom vezanih uz svako sudjelovanje u zajedničkim aktivnostima s drugim bićima. Životni stil ovih je 
neobičan za humanoide. Brzi su, okretni, čvrsti i otporni; mogu preživjeti u vrlo teškim okruženjima. Sve su rase 
potpuno slobodne u svojim odlukama i u svom životnom stilu; Galaktićka Zajednica samo je referentna točka za 
besprijekornu integraciju i usklađivanje svih interesa. 

 
 

P - Što je sa životinjama koje naseljavaju planete svemira? 
 

- To je pitanje desetljeća istraživanja. U svemiru postoje milijuni vrsta životinja, sisavaca, gmazova, vodozemaca, 
ptica, insekata i riba. Pomnožite ono što imate na Zemlji s 1000, a to je još uvijek premalo. Neki su veličine 
malog mrava, a drugi su veći od vaših najvećih posuda. To je svemir pun zanimljivog i raznolikog života. Sve što 
vaši prijatelji ovdje imate u smislu životinjskog života postoji negdje drugdje u svemiru. Kada ovdje izumre neka 
vrsta, to ne znači da više ne postoji, samo okoliš na Zemlji iz nekog razloga više nije adekvatan tom stvorenju. 
Kada neka vrsta izumre, to znači da između te vrste i planete nešto nije u redu, tj postojala je neka neravnoteža 
koja je uzrokovala tu promjenu u njihovom izvornom stanju. To može biti prirodni proces, katastrofa ili samo 
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neprikladna upotreba njihovih dominantnih rasa kao što ste, zloglasno, vi Zemljani. Što je rasa inteligentnija i 
naprednija, to više pazi na održavanje planeta u skladu sa svim oblicima života koji su ga prihvatili kao dom. 

 
 

P - Svaka rasa koja je povezana s Galaktičkom Zajednicom može imati pristup bilo kojoj dostupnoj tehnologiji? 
 

- Nikako. Pristup razinama tehnologije povezan je s mentalnim i filozofskim razvojem svake rase. Raspon 
tehnologije dopušten za rasu kompatibilan je s erom razvoja planete na kojem je ta određena kolonija 
instalirana. Što je društvo uravnoteženije i skladnije, to ima veći pristup novim tehnologijama. Frekvencija 
vibracija (ili aura) naseljenog planeta može se izmjeriti i analizirati u bilo kojem trenutku, a to je prirodan proces 
kategorizacije civilizacije. Znate kada je mjesto u kojem se osjećate dobro i kada ste u okruženju u kojem vam je 
teško. To je aura koja prenosi lagane ili teške vibracije. S planetima je potpuno ista stvar. Rase poput "pirata" 
koje sam spomenuo službeno nemaju pristup višim vrstama tehnologije. Da bi ih dobili, kradu od razvijenijih 
rasa. 
Zemlja će imati pristup novim tehnologijama, ali s vremenom. Prvo će se aura planeta morati stabilizirati, a 
društvo skladno i klasificirano kao stabilno. 

 
 

P - Mike pita - Mythi, kako se razmnožavate? Vi obično imate seks kao i mi koji smo više zaostali? I samo iz 
radoznalosti, radi li se to za zadovoljstvo? ￼￼￼￼ 

- Mike, niste zaostali, samo još niste stigli. Očekivao sam to pitanje. Pa, imamo dvije opcije kao i vi ovdje. Na 
kraju, radimo to i za zadovoljstvo. Možemo to obaviti fizički ili oplodnjom. Kada naša partnerica zatrudni, 
odlazimo u dijagnostički centar koji ima tehnologiju za definiranje spola embrija prije njegovog formiranja. 
Otprilike polovica parova ima jedno dijete, ali, budući da smo dvoje, možemo imati i do dvoje djece jer će 
ona popuniti naša mjesta kada umremo. U svakom slučaju možemo birati spol. Ovisno o potrebi za 
balansiranjem zajednice u to vrijeme, možemo imati dva dječaka ili dvije djevojčice ili samo jednu od svakog. 
Dakle, naše stanovništvo je uvijek manje-više u ravnoteži. Sve ostale rase humanoida i reptiloida 
razmnožavaju se na isti način, ali one koje polažu jaja ili čahure potomci su samo kukaca. 

 
 

P - I samo da dovršimo Mikeovu indiskreciju, ima li seks između različitih rasa humanoida? 
 

- Mike, mi imamo drugačiju filozofiju u pogledu seksa. Imamo spolne odnose samo ako je prisutna duhovna 
zajednica.Mješavina etničkih grupa u svemiru postoji i normalan je proces za formiranje rase, ali mi smo iz svih 
etničkih grupa i kompatibilni smo. Ovdje na Zemlji imate različite etničke skupine koje se međusobno 
presijecaju. Kada dvije ili više zajednica iz nekog razloga žele živjeti u istoj koloniji, i ako su srodne vrste, mogu 
imati integraciju, generirajući križane članove. Postoje i slučajevi genetske hibridizacije kako bi se fizički 
poboljšale buduće generacije, ispravljajući nedostatke nastale razvojem rase. Postoji mnogo rasa, uključujući i 
vašu, vjerujem, iz radoznalosti ili nekog drugog instinkta koji ne razumijem, imaju seks s drugim rasama čak i 
ako to ne vodi do ikakvih praktičnih rezultata.Neke reptilne rase imaju veliki interes za hibride kako bi razvili 
kolonije koje se mogu smatrati vrstom humanoida. Već duže vrijeme pokušavaju križati gmazove s 
humanoidnim sisavcima, a možda to pokušavaju učiniti i na vašoj planeti budući da vaše društvo još nije 
službeno katalogizirano kao homogena rasa. 

 
 

P - Mythi, koja je tvoja ideja o tome što je svemir? 
 

-Svemir, kakav poznajemo, je poput jedne od vaših plaža ispunjenih pijeskom. Ne može uočiti druge plaže, ali i 
pored toga nije jedina. Postoji mnogo svemira, koje jednostavno ne možemo vidjeti, jer je naša referentna 
točka još uvijek vrlo mala usred našeg zrna pijeska. Postoje veze između svemira; crne rupe razmjenjuju 
pritisak i djeluju kao dobavljači materijalne i energetske ravnoteže za formiranje zvjezdanih sustava između 
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ovih svemira. Vaši znanstvenici će jednog dana shvatiti kako to funkcionira. Još jednom, kada se poboljšamo, 
više ćestvari imati smisla. 

 
 

P - Naši znanstvenici najavili su otkriće Gliese 581g 29. rujna 2010. godine, slično Zemlji. To je jedan od šest 
planeta u sustavu oko zvijezde Gliese 581, zviježđa Vage. Znate li ima li ljudi tamo? 

 
- Da, planet je malo veći od Zemlje. Postoji velika kolonija reptiloida. Kolonizirali su cijeli ekvatorijalni pojas 
planete. S vremenom ćete pronaći tisuće nastanjivih planeta sa podrućjima za humanoide. Mnogi planeti, čak i 
ako nisu u točnom temperaturnom rasponu, mogu im se promijeniti njihove karakteristike s promjenama 
atmosfere. Imamo procese za rukovanje gornjim slojem atmosfere za zagrijavanje ili hlađenje planeta 
smanjenjem ili povećanjem pojavljivanja svjetlosti i drugih frekvencija njihovog sunca na njihovoj površini, kao i 
promjenom barometarskog tlaka. Postoje milijuni planeta koji bi mogli biti prikladni. Mnogi se pripremaju za 
podršku humanoidnim kolonijama. To smo učinili na planetima gdje smo instalirali naše ostale tri kolonije. Treba 
vremena, ali radi jako dobro. 

 
 
 

Video 11 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – jedanaesti video – 19. listopada 2010. 
 

P – Naravno, možete kontrolirati atmosferu, ali što je s vodom? Ako nemate dovoljno vode, teško je učiniti planet 
održivim, zar ne? 

 
- Voda nije problem. U galaksiji ima mnogo vode, u obliku leda. Postoje planeti koji su gotovo isključivo 
napravljeni od leda. Prijenos je jednostavan; instaliramo dva transportna prolaza, podešena, jedan u izvoru 
vode ili leda, a drugi na dotičnom planetu. Posebna oprema koristi se za uklanjanje vode ili leda i njihovo 
neprekidno slanje kroz ￼￼ ￼26 ￼￼￼￼￼￼gateway. Uskoro će se velika količina vode prenijeti na novi 
planet. Ova voda će uvijek obavljati svoj ciklus na novom planetu jer jednom tamo, nikada ne odlazi. Taj se 
proces obavljao i na Zemlji u stara vremena. 

 
 

P - Ali, Mythi, teorija naših znanstvenika je da su vodu donijeli meteori kap po kap. 
 

- Možete li to iskreno zamisliti? Pitajte svoje znanstvenike, zašto je samo Zemlja okićena takvim tera-milijardi 
vlažnih meteora, a drugi planeti u vašem Sunčevom sustavu dobili su samo suhe? Ova teorija nema 
znanstvenu osnovu; to je samo nagađanje. Ni sami ne znaju kako su se ovdje pojavili. 

 
 

P - Pa, ako je tako, zašto je voda donesena samo na Zemlju? Mogli su staviti vodu i na Mars, Uran ili Veneru, 
zar ne? Zašto nisu? 

 

- Vaš solarni sustav je vrlo nov u smislu konsolidacije. Najlakši za rukovanje u smislu atmosfere bili su Mars i 
Zemlja, jer su se nalazili u područjima s prikladnijom prirodnom temperaturom za humanoide. Ostalim 
planetima bi bilo potrebno puno više truda da se izjednače. Kada su odlučili kolonizirati vaš solarni sustav, Mars 
je bio jedna od opcija. Tu stavljaju neku količinu vode, a kasnije i biljke i životinje. Nakon nekoliko godina, otkrili 
su da je Zemlja mnogo iskoristila; Marsu je nedostajalo bogatstvo mineralnih karakteristika poput onih koje se 
nalaze na Zemljinoj kori nakon formiranja. Mars ima vodu u jezerima, ali veća rezerva je podzemna voda, u 
podzemnim slojevima. Tada su odlučili započeti kolonizaciju vašeg Sunčevog sustava na planetu Zemlji, kada se 
pojavila prva ohlađena tanka kora. Stavili su dovoljno vode na Zemlju, pitajući se hoće li biti propusnija kada 
seohladi, dovoljno da apsorbira veliki dio, ali proračuni propusnosti nisu mnogo pogodili s rezultatima, a Zemlja 
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je  dobila velike zalihe vode, na svojoj površini . Mogli su ukloniti višak vode, ali i to je bilo jako dobro. Mali plavi 
planet počeo je živjeti. 

 
- Pa zapravo, Došao sam danas da vam dam više vijesti o pokretu. Tri velika svemirska broda trenutno su u 
Zemljinoj orbiti, uključujući patuljka Canis Major koji je nedavno bio kraj Urana, a koji je veličine zemlje 
"Australije", da damo ideju, ne najveći, ali ni mali. Njihova energetska polja su aktivirana i ne mogu se vidjeti, 
ali vaši će znanstvenici primijetiti mala izobličenja u svjetlini, u nekim četvrtima vašeg noćnog neba. Moguće je 
da ćete imati problema s nekim od svojih satelita. Danas su u antarktičku bazu poslali nekoliko manjih brodova. 
Ne smijem otkrivati nikakve operacije jer ne bih imao takve informacije. Možda samo daju zapažanja. Čim 
budem mogao, ako budem mogao, dat ću vam više detalja. 

 
 

P - Mythi, imaš li neke vijesti da nam kažeš o kretanju vanzemaljaca ovdje? 
 

- Da, imam neke informacije. Osam svemirskih brodova naše flote je ovdje s nama. Naša uloga je nastaviti 
patrolirati i promatrati. Naše su naredbe da ostanemo na oprezu, o nekim pitanjima koja su još povjerljiva. Ali 
mogu vam reći da niti jedan od vaših atomskih projektila neće biti operativan od sljedećeg studenog. Pokret 
ovdje raste; četiri velike svemirske letjelice Pleiadinaca pridružile su se trima koje su stigle prije nekoliko dana i 
sletjele na Antarktik. Na planeti je veliko kretanje reptilskih brodova, posebno u Sjevernoj Americi i Kini. 
 
Napravljena je studija o vašem Suncu, o očekivanoj povećanoj aktivnosti i utjecaju na planete u vašem 
Sunčevom sustavu. Vaše će sunce biti u velikoj aktivnosti od sada do 2013. godine, a to će zaista uvelike 
promijeniti klimatske uvjete.Područje planeta Zemlje koje ima više stanovnika, njegov istok, je s velikom 
aktivnošću, svemirski brodovi patroliraju perimetrom. Pratimo jezgru planeta, a također i pritiske regionalnih 
tektonskih ploča kako bismo predvidjeli buduće događaje. Postoji velika platforma koja je već neko vrijeme 
bila zakopana u Sibiru u specifičnoj pukotini i druga postavljena u bezdanoj zoni južnog Atlantskog oceana u 
blizini Antarktika koja bi mogla potopiti centar planeta kako bi izvršila drastične korekcije u jezgri ako je 
potrebno. 
 
Jedna od letjelica koja je prije nekog vremena pratila aktivnosti vašeg Sunca bila je iz neovisne humanoidne 
republike koja provodi ovakvu vrstu istraživanja za nekoliko galaktičkih entiteta, uključujući unutar našeg 
vlastitog Sunčevog sustava; dobro ih poznajemo. Oni su visoko specijalizirani za sunce i njihove cikluse. U 
glavnoj letjelici nalazi se nevjerojatna posada od 80 milijuna ljudi. Cijela rasa živi na ovom brodu. To je poput 
planete, samo je potpuno umjetna. Ne mogu se previše približiti manjim planetima, da ne uzrokuju moguće 
poremećaje u njihovim orbitama zbog svoje ogromne mase; uvijek su na otvorenom prostoru. Ako se moraju 
približiti, čine to na najmanji mogući način. Galaktička Zajednica ulaže vrijeme i resurse kako bi osigurala da 
vaša nova kolonija na Zemlji ima uspjeh ko ji očekujemo. 
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P - Mythi, ove platforme koje ste spomenuli, kako će djelovati u jezgri Zemlje? 

 
- Pa, nisam geofizičar, ali one imaju sposobnost reguliranja temperature jezgre kako bi izbjegli veliko širenje. 
Nisam siguran kako to funkcionira, ali to je tehnika koja se koristi dugo vremena za suzbijanje pretjeranog 
utjecaja vanjskog zračenja koje može izazvati porast temperature i tlaka. Uvijek se koriste kao posljednje 
sredstvo za sprječavanje velikih katastrofa. Ne treba ih koristiti, ali' dobro je znati da su dostupne. 

 
 

P - Carlos pita, Mythi, znaš li neke konkretne detalje o rasi Anunaquis? 
 

- Carlos, Anunaquis je bilo ime koje su Sumerani dali rasi koja je u to vrijeme istraživala njihovu regiju. Bili su 
potomci rase koja sada živi na Plejadama, kao i mnoge druge rase humanoida koje tamo žive. Ova bića su 
danas vrlo visoka s prosjekom od 3,5 m, ali u ta stara vremena bila su visoka blizu 4,0 m. Neki od njih su ovdje 
umrli u stara vremena, boreći se s drevnom gmazovskom rasom čija je namjera bila da oduzme planet 
Zemljanima. Oni su vas branili od ovih osvajača. Nadamo se da ćete pronaći njihove tragove iz vremena 
Sumerana, od kojih su neki ovdje pokopani.Trebali bi biti veliki kosturi. Bila je to ista rasa koja je izgradila 
staru svemirsku luku Stonehenge o kojoj ste me pitali!Oni više ne dolaze u vaš solarni sustav, ali imaju velike 
svemirske brodove i možda će se jednog dana vratiti ovamo samo u posjet. Njihovi su interesi sada usmjereni na 
nove kolonije u Aldebaranu već više od dvije tisuće godina. Kao što sam rekao, nisu došli s planete koju zovete 
Nibiru; taj planet nema stanovnika. Kada su prvi put stigli ovdje, slučajno je Nibiru bio blizu, a iz tog opažanja 
Sumerani su zaključili da je planet dom čudnih bogova. Nibiru nije i nikada neće biti u stanju da bude 
naseljen. 

 
 

P - Mike pita, nedjelja, 10. listopada 2010. (10.10. 10) se kaže da je vrlo važan datum za nas ovdje na Zemlji 
zbog dolazećih energija koje su povezane s podizanjem frekvencije i čovječanstva i planeta (Gaia) na nove 
razine. Ovo se naziva "Uzašašće" i očito je u pripremi za 2012. godinu. Jeste li uključeni u ovaj proces? Jeste li 
uopće svjesni toga? Povećava li se i vaša frekvencija? 

 
- Mike, kao što sam ranije govorio, Zemlja će prijeći u novu fazu (Nova era) od prosinca 2012. Do tada će se 
dogoditi mnoge stvari jer se frekvencija planeta već mijenja i možda će je već osjetiti mnogi od vas. Svjesni 
smo toga i tu smo jer posredno sudjelujemo u tom procesu; to je dio onoga što radimo u našim redovitim 
misijama ovdje.Na našem planetu prolazimo kroz vijekove kao i vi, ali u različitim vremenima. U ovom 
trenutku nećemo biti nadograđeni. Sada je vaše vrijeme, a kako ste nova kolonija s izvrsnim šansama za 
uzdizanje promatra se i proučava u ovom posebnom razdoblju. Nakon što se prašina slegne, postat ćete dio 
nečega puno većeg od vaših tradicionalnih granica, ne više međunarodnih nego međugalaktičkih. 

 
 

P - Steve pita, Mythi, znaš li zašto su objekti iznad nuklearnih objekata onesposobili sustave nuklearnog oružja? 
 

- Steve, kao što sam ranije rekao, sve vaše vojne instalacije koje sadrže atomsko oružje su pod strogim 
nadzorom. U trenutku mogućih događaja Plejadini neutraliziraju navigacijske sustave svih ovih projektila do 
studenog. Ne da spriječite napad na svemirske letjelice, već da zaštitite vaše ljude od vlastite vlade. 

 
 

P - Steve pita, Mythi, možete li objasniti pojedinosti o kemijskom sastavu okoliša na vašem planetu, tj. 
razinama kisika itd? 

- Steve, naš planet ima atmosferu vrlo sličnu onoj koju bi Zemlja trebala imati: 79% dušika, 20% kisika, 0,8% 
argona, ugljičnog dioksida 0,05%, 0,01% ostalih plinova i vodene pare. Svi planeti nastanjeni humanoidima ili 
rptiloidima imaju atmosferu dobru za disanje za sve rase. Ono što se u nekim slučajevima razlikuje je 
atmosferski tlak, koji može utjecati na barometarsku prilagodbu potrebnu za posjet. Danas je vaša atmosfera 
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izrazito zagađena i destabilizirana; ovo će se stanje radikalno promijeniti u nadolazećim godinama, naravno 
na bolje. 

 
P - Steve pita, mogu li vanzemaljci čitati ljudske misli? 

 
- Steve, telepatija je tehnika koju su tijekom mnogo milijuna godina razvijale različite rase. Vrlo dobro 
funkcionira s pripadnicima iste rase i sa inferiornima. Superiorne rase telepatski komuniciraju s drugim rasama 
samo ako to žele. Nerazvijene rase poput vaše neće uskoro dobiti ovu značajku. Ove i druge značajke mogu se 
razviti samo u idealnom okruženju s odgovarajućom frekvencijom vibracija planeta.S vama možemo 
komunicirati telepatijom, ali vi ne možete odgovoriti, tako da bi to bio jednosmjerni razgovor. Možemo 
predvidjeti što mislite dok nam se obraćate, čak i bez izgovaranja riječi, ali nemamo pristup vašim zapisima ili 
sjećanjima u mozgu jer još nemate mogućnost omogućiti pohranjene podatke za prijenos u druge mozgove . 

 
Komentar - Mythi se uvijek pojavljivao s nekom vrstom dugog kišnog ogrtača, s kapuljačom koja mu je 
prekrivala glavu, ostavljajući samo lice. Danas sam ga vidio bez kape na glavi, a Andromedanci nemaju kosu, ali 
su mu glava i lice dobro proporcionalnih, slični ćelavim Zemljanima. Oči su nešto veće od naših i malo nakošene. 

 
 
 

Video 12 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – dvanaesti video – 23. listopada 2010. 
 

P – Mythi, hoćete li vi Andromedanci biti ovdje čak i nakon procesa promjene kako biste nastavili neku 
vrstu društvene koordinacije? 

 
- Vidiš, prijatelju moj, kad kažem da sam s Andromede, to ne znači da smo mi službeni predstavnici naše 
galaksije jer tamo postoji preko 240 vrsta inteligentnih društava, uključujući i rase kukaca. Svi su također sa 
Andromede. 
Vjerojatno su ovdje bile i druge rase koje dolaze iz galaksije Andromeda. Znamo mnoge druge rase Mliječne 
staze, ali to ne znači da neke od njih predstavljaju cijelu vašu galaksiju. Da, trebali bismo biti ovdje aktivnije u 
kontaktu jer je to bio izbor naših vladara preko Galaktićke Zajednice, da pomognu ovoj novoj koloniji i ostalima 
u drugim solarnim sustavima Mliječne staze. jednog dana mi svi ćemo biti u Mliječnoj Andromedi ili 
Andromedinom putu. 

 
 

P - Steve pita, od čega se sastoji vaša letjelica za putovanje kroz svemir? 
 

- Steve, naši brodovi su izgrađeni u našoj koloniji, na 6. planetu, zvanoj Sitka. Tamo imamo velike objekte za 
izgradnju brodova i stanica. Mnogi stručnjaci su iz nekih rasa, Plejadinci i Andromedini sivi, koji zajedno s nama 
rade na nekoliko projekata. Imamo dosta razmjene rada između specijaliziranih rasa povezanih sa Galaktićkom 
Zajednicom. Neke rase su bolje u tehnologiji izgradnje velikih trupova. Neki programiranje; neki 
instrumentaciju; drugi pogon, itd. Svaki gradi brodove prema pogodnosti i korisnosti. Imamo modele koje 
izvozimo u zamjenu za sirovine i drugu robu po mjeri kupaca. Koristimo metalne legure koje su među vašim 
aluminijem i nehrđajućim čelikom, ali s programiranim molekulama, a to potpuno mijenja ponašanje materijala 
jer se automatski prilagođavaju najtežim uvjetima. Najvažnije stavke su energetska polja, koja su stvarna 
izolacijska kućišta svemirskih letjelica. 

 
P - Steve pita, tijekom incidenta NASA Tether, činilo se da letjelice okružuju privezani objekt. Je li to bila istina ili 
su to bili kristali leda? 

 
- Steve, postoje neinteligentna bića koja žive i hrane se energijom. Ova bića žive i razmnožavaju se kao vaše 
hidre, samo u svemiru. One su stvar biološke plazme, a kada pronađu neki izvor energije, privlače se, upijaju 
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koliko mogu. Oni su bezopasni, ali unose veliku količinu energije u svoje tijelo. Pulsiraju u kružnim oblicima ili 
cijevima koje se cijelo vrijeme uvijaju. Najbliže što im se približe površini je gornja atmosfera jer, ako se predugo 
ostave u plinovitim elementima, polako se otapaju ionskom izmjenom energije s okolinom. Oni su slični onima 
koji žive u vodi vaših mora. Ako zalutaju preblizu plaže, potonu u pijesak i umiru od dehidracije. Oni variraju od 
malih loptica do velikih masa, dugih mnogo milja, koje besciljno lutaju kroz tamnu tvar u svemiru. Ako ih 
pogodite svemirskim brodom, oni se jednostavno podijele na manje mase iste vrste. ￼￼ ￼￼￼￼￼￼ 

 
P - Mike pita: Imamo dokaze da je čovječanstvo u svojoj povijesti na ovom planetu proživjelo kroz nekoliko 
"civilizacija", ali osobno sumnjam, kao i drugi, postoje civilizacije koje su od špiljskih stanovnika nekoliko puta 
prešle na visoku tehnologiju, da bi se samorazgradile ili uništile, vraćajući se gotovo opet u špilje. Mislite li da je 
ovo ciklično, ili je ovaj put drugačije? 

 
- Mike, Zemlja je bila rodno mjesto nekoliko civilizacija koje su prednjačile zbog intervencije nekih 
vanzemaljskih rasa kako bi započele razvoj na eksperimentalnoj osnovi. Rane velike civilizacije koje su ovdje 
postojale bile su regionalne. Kao da se vaša zajednica bavi razvojem plemena domorodaca. Ovo pleme će se 
isticati u odnosu na druga plemena, asimilirajući velik dio vaše tehnologije i znanja. Bili bi toliko odvojeni od 
svog izvornog okruženja da moraju biti integrirani u vaše vlastito društvo kao građani u razvoju. Ono što se 
dogodilo na Zemlji bio je razvoj eksperimentalnih izoliranih kultura koje su svojedobno prebačene u 
razvijenije kolonije. Te su kulture bile ono što nazivate Atlantidom, Sumeranima, Vedama. Postojala je velika 
civilizacija, cca. Prije 
12.000 godina, gdje je danas Turska, zvana Saxas, o kojoj vaši povjesničari ne znaju apsolutno ništa. Svi su 
bili vrlo napredni, a jedini način za nastavak stjecanja znanja bio je da se prebace u koloniju koja je bila na 
visini razine frekvencije koju su dosegli. Dakle, to se dogodilo Saksama, Vedama, Sumeranima, Egipćanima, 
Majama, Inkama, Astecima i mnoštvu starih azijskih etničkih grupa. Sada je potpuno druga situacija. Zemlja 
je dosegla globaliziranu fazu; gotovo sve vaše kulture imaju isti pristup informacijama i tehnologiji, dostigavši 
prag promjene Doba. Kao što sam ranije objasnio, oni koji u ovoj fazi nisu postigli ispravnu frekvenciju bit će 
prirodno prebačeni u dvije kolonije humanoida koje kasne u svom razvoju. Zemlja će ući u fazu ravnoteže s 
okolišem; kolonija će držati svoju populaciju pod kontrolom i imati skladan odnos s resursima planeta.Dugo 
smo čekali ulazak Zemlje kao kolonije, zrele i uravnotežene, u našu zajednicu. Konačno, to će se dogoditi, čak i 
ako košta malo zagovora. 

 
 

P - Mike pita: Postoji teorija da je Zemlja šuplja, i da postoji potomak Lemurijanske napredne civilizacije koja 
živi unutar planeta, s ulazima na sjevernom i južnom polu. Znate li išta o ovome? 

 
- Mike, postojale su vrlo stare podzemne baze u Južnoj Americi, Aziji, Europi, ali sada su neke namjerno 
preplavljene vodom. Antarktička baza nalazi se na velikoj liniji rasjeda koja tvori veliko podzemno područje, 
200 puta 12 milja = 2400 četvornih milja. Tamo postoji velika baza s dosta infrastrukture, a njen ulaz je 
prekriven parnom zavjesom, što onemogućuje izlaganje. Postoje i neke podmorske baze istraživanja u 
kojima se nalaze svemirski brodovi i stotine istraživača, ali ta civilizacija unutar Zemlje ne postoji. Zemlja 
nije šuplja. Vjerujem da ove legende svjedoče o tome da brodovi ulaze i izlaze iz ovih starih baza. 
 
 

P - Carlos pita: Koristite li robote za obavljanje bilo kakvih funkcija? 
 

- Carlose, koristimo robote za teške poslove, ponavljajuće ili rizične. Imamo usamljene istraživačke jedinice, koje 
gotovo "misle" sami, rješavaju jednostavne situacije i preživljavaju u teškim okruženjima. Kada ne možemo 
sletjeti na bilo koji planet u uvjetima ekstremne temperature ili tlaka, šaljemo jedinice koje mentalno 
kontroliraju njihovi operateri kao da su oni sami na svom mjestu. Koristimo kacigu s holografskim 3D zaslonom 
koja ima isto vidno polje i preko senzora moždanih valova kontroliramo sve pokrete u stvarnom vremenu, 
uključujući razgovor s domorocima. Upravo smo zbog tih objekata manji i slabiji od vas, mnoge generacije bez 
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previše upotrebe snage. Ali u nadoknadi smo brži jer su naše mišićne reakcije 5 puta brže od vaših. Naša 
moždana frekvencija je također viša od vaše i može brže razmišljati. Ali u svakom slučaju, ovo je samo vježba, a 
vi ćete lako doći uz pomoć nove frekvencije planete i nekih posebnih elemenata koje možemo pružiti za pomoć u 
aktivaciji mozga. 

 
 

P - Sonda sa Zemlje poslala je nekoliko slika mjeseca Saturna, nazvanog Lapetus. Ne čini se normalnim; znaš 
nešto o tome? 

 
- Znam o kojem mjesecu govoriš. Ovaj mjesec nije baš prirodan. Riječ je o drevnoj svemirskoj postaji koja je 
još uvijek u redovnoj upotrebi. U vlasništvu je rase koja potječe iz onoga što nazivate zviježđem 
Camelopardalis. Koriste ga kao￼￼ ￼￼￼￼￼￼skladište za rudarenje tekućih plinova i minerala kojih 
Saturn ima u izobilju. 
Oni također već duže vrijeme istražuju minerale u vašem Mjesecu; tamo imaju velike rudarske strojeve. Izvoze na 
razne planete. Imaju portal za transport materijala koji možete pronaći u Saturnovoj svemirskoj stanici i u drugoj 
identičnoj svemirskoj stanici na vašem Mjesecu, poput tornja mnogo milja visokog s eliptičnom kuglom na vrhu. 
Ja osobno nikad nisam bio unutra, ali oni su dobro društvo. 

 
 

P - Vidio sam vijest da je ovog mjeseca cijelo selo zauzelo jako svjetlo, u Kini. Vijest se čini vrlo čudnom ... dali se 
dogodilo? 

 
- To je mala anarhija koja danas ovdje vlada. Nisam vas htio ovime uzbuniti, ali takve stvari se možda događaju u 
različitim dijelovima planeta bez ikakve kontrole. Mnogo je rasa okolo, mnogo svemirskih brodova; neke rase 
možda uzimaju uzorke vaših rasa u svoje kolonije. Oni znaju da kad vas prepoznamo kao suverenu rasu, više 
neće moći raditi takve stvari. Neki od njih imaju dobre namjere jer je ta rasa povezana porijeklom, a ti Zemljani 
mogu biti korisni za genetiku njihove rase. Oni znaju da će mnogi ljudi biti eliminirani u procesu i "spašavaju" 
nekoliko ljudi postojećih rasa ovdje u vašim naseljima. 

 
 

P - Dave pita: Posjećuju li drugi vanzemaljci Zemlju i skrivaju svoj identitet, i ako da, kako izgledaju kao 
normalni ljudi? 

 
- Dave, mislim da razumijem tvoje pitanje. Postoje mnoge pasmine koje su vam po izgledu slične. Mogli bi se 
savršeno kretati u vašim gradovima, a da ih ne primijetite, poput Plejadinaca. Ne možete transmutirati sliku 
ako sumnjate u to. Reptiloid uvijek izgleda onakav kakav jest, pa se ne može maskirati u humanoida i proći 
nezapaženo. 

 
 

P - Mythi, na platformama koje ste spomenuli za reguliranje Zemljine jezgre, nakon nekih istraživanja, jučer 
smo otkrili da je jedno od nalazišta poznato Zemljanima već duže vrijeme, u planinama Sibira. Vjerujete li da to 
nije problem? 

- Nije problem. Znamo da je ta lokacija već poznata, ali vjerujte mi, nikada nećete imati pristup toj platformi jer 
ako je poremetite, ona tone 200 ili 300 metara dublje. Donesena je ovamo 1848. jer je vaše sunce prolazilo 
kroz veliko razdoblje opasne nestabilnosti do 1860. godine, što možete potvrditi u svojoj staroj povijesti. I od 
tada su dvije platforme dostupne. 
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  Video 13 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video trinaesti – 26. listopada 2010. 
 

P - Mythi, imamo vijest da se Nibiru približava Južnom polu i daje vlade zataškavaju. Možete li detaljnije 
objasniti što je crveni Nibiru i što donosi u odnosu na utjecaje u Sunčevom sustavu? Želio bih znati što više o 
tome. Neki prijatelji misle da nam radije ne biste govorili puno detalja o stvarnim događajima... 

 
- Pa, budimo konkretniji. Ne mogu biti apokaliptičan. Nisam izaslanik da točno kažem kako će se sve dogoditi jer 
ne znamo u potpunosti. U ovoj jednadžbi ima mnogo varijabli. Ono što možemo učiniti je biti spremni na 
mogućnosti. Ono o čemu pitate (Nibiru) je mali solarni sustav koji pripada vašem solarnom sustavu. Imao je 
sedam planeta, ali je izgubio jednu u svom posljednjem bližem prolazu, cca. prije 3600 godina. Sudarilo se s 
jednim od velikih Jupiterovih mjeseca i dva su se raspala. Danas samo komadići kruže oko Sunca, između 
Marsa i Jupitera. Nibiru će proći kroz ovaj pojas otpada i poslije će njegov solarni sustav planeta širiti ovaj otpad 
dalje u svim smjerovima. Kao rezultat ovih šokova Nibiru može izgubiti jedan ili dva svoja manja planeta. Kao što 
je Sunce nekada bilo prije 5 milijardi godina, mala patuljasta zvijezda u procesu hlađenja. Ne emitira svjetlosni 
spektar potreban za fotosintezu u biljnom životu; emitira samo toplinu. Jedan od njegovih planeta korištena je 
kao kolonija prije mnogo tisuća godina. Danas, zbog postupnog hlađenja ovog sunca, ono više ne održava 
nikakve kolonije na svojim planetima jer su postale izrazito hladne. Na najvećem planetu nalazi se bazna 
stanica u starijoj bivšoj koloniji, koja se, čini se, više dugo ne koristi. Prema našim saznanjima, nitko povezan sa 
Galaktićkom Zajednicom trenutno ne živi na tim planetima. Ako se tamo nalazi neka zajednica, ona s nama ne 
održava nikakav kontakt, i mi je smatramo nenaseljenom. Kad ovo sunce dođe, između 2011. i 2013., prouzročit 
će mnoge nestabilnosti kao što sam već rekao. Listopad 2011. bit će jedna od tih točaka križanja. Ovi učinci će 
se dodati nestabilnosti Sunca i preokretu Zemljinog ￼￼￼￼￼￼magnetskog polja. Ovi učinci, ako dođu 
jedan po jedan, ne bi mogli donijeti veliku katastrofu, ali će se ovaj put sve događati istovremeno. Iz tog 
razloga, zajednice dolaze ovdje promatrati ili sudjelovati u pomoći tijekom ovih događaja. Slijedeće godine, 
vaša vlada više ne može skrivati tu činjenicu, jer, svi vi možete vidjeti kako neuhvatljivi član vašeg Sunčevog 
sustava prelazi s juga na sjever.Vidite, Zemlja će dva puta proći vrlo, vrlo blizu nje. Tektonske ploče će 
doživjeti veliko pomicanje, uzrokujući katastrofe u nizu na svim kontinentima. Vaš će Mjesec pretrpjeti 
ogroman utjecaj od njegove gravitacije između 2011./2013., ali procjenjujemo da neće biti dovoljno da se vaš 
Mjesec odlijepi iz njegove orbite, uz malo sreće. Zemlji je potreban svoj veliki mjesec kako bi održala prirodnu 
ravnotežu; učinit ćemo sve da njegova orbita bude što stabilnija. Vrlo veliki brod koji dolazi iz Sunčevog 
sustava Canis Majoris nedavno je došao u vaš solarni sustav i detektirali su ga vaši infracrveni teleskopi u 
blizini Sunca. To je cca. 30 puta veći od vašeg planeta. Parkirat će se na istoj udaljenosti od sunca kao i orbita 
Jupitera. Ova ogromna letjelica može pomoći u ublažavanju utjecaja gravitacije na sustav, ovisno o njegovoj 
specifičnoj lokaciji tijekom prolaza Nibirua u blizini Zemlje.U tijeku je dobar stabilizacijski plan. Znam da želite 
pitati zašto ovaj golemi brod nije skrenuo s Nibirua s rute da ne prođe kroz Sunčev sustav, ali na to ću 
odgovoriti. Ne možemo na ovaj način utjecati na ravnotežu sustava; možemo samo minimizirati posljedice. Ako 
se Nibiru preusmjeri, nitko ne zna najveće posljedice koje to može uzrokovati, moguće buduće sudare s drugim 
sustavima ili druge lančane reakcije u galaksiji. I ponavljam, ne zaboravite vaše vlade, koje su nam nepoznate u 
smislu ratobornih namjera. Gledajte na događaje na Bliskom istoku. 

 
 

P - Mythi, tko zapravo plaća ovaj račun? Velike svemirske letjelice, cijeli ovaj postupak, vaši brodovi i posade, ne 
bi trebali raditi besplatno. 

 

- Svatko i svatko; to je svojevrsni zajednički napor. Galaktička Zajednica ima neograničene resurse da ispuni 
očekivanja za rast inteligentnih bića u regiji svemira gdje ima kapacitet za djelovanje, kao što bi "samo u teoriji" 
trebali biti vaši "Ujedinjene Nacije". Kada su sredstva potrebna za infrastrukturne svrhe, vlade imaju kredite u 
skladu sa sudjelovanjem njihovih zajednica u općem kontekstu. Postoje različite vage za bilo koju mjeru težine 
dionica. S obzirom na populaciju, svaki pojedinac dobiva ono što mu je potrebno za osobno i profesionalno 
ostvarenje. To postavlja pojedinac. Ne primamo plaćanja kao vi ovdje na Zemlji jer sve što nam treba 
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možemo dobiti. I ne želimo ono što nam ne treba da nam bude dobro. Što se tiče podrške novim kolonijama, 
svi radimoono što možemo, bez razmišljanja o plaćanju. Ponosimo se time što možemo promatrati i pomagati 
razvoj jednakih; ovo je za nas neprocjenjivo. Što bi bio razlog razvoja i tehnologije ako ne bi pomogli u razvoju 
zajednice u cjelini? Svako inteligentno biće mora imati priliku dovršiti integraciju u univerzalnom kontekstu, u okviru 
svojih mogućnosti. 

 
 

P - Mike pita: Dugi niz godina iz Azije dolaze brojne priče o viđenjima izvanzemaljskih letjelica koje djeluju iz 
podzemnih baza u himalajskim planinama u regiji Tibetanske visoravni. Kaže se da i Kinezi, koji kontroliraju Tibet, 
a indijske vlasti su svjesne toga i dogovaraju se kako bi strance držale podalje od dotičnih područja. Međutim, 
lokalni stanovnici, kojih je doduše malo, komentirali su djelovanje tajanstvenih zračnih plovila. Tko su ti 
posjetitelji, ako je to doista i jesu li u kontaktu s tibetanskim lamama ili budističkim vjerskim vođama koji su 
navodno duhovno napredni i možda, čak, potomci drevne zemaljske rase? 

 
- Mike, kao što sam ranije spomenuo, postojalo je nekoliko podzemnih baza i neke na površini u dolinama 
između visokih i nepristupačnih planina izgrađenih u antičko doba a koriste se i danas. Himalaja, kao veliki lanac 
planina, bila je savršeno mjesto za ove operativne baze na istoku. Neke nacionalnosti poput Kineza, Tibetanaca 
i drugih azijskih naroda, imaju svoje korijene u vanzemaljskim rasama koje neprestano promatraju ove 
kolonije do danas. To znači da oni zapravo nisu potomci, već prethodnici. Samostani i izolirana sela više su 
mjesta za kontakt jer, kao što ja radim ovdje s vama, kontakt se ostvaruje bez uplitanja "vlasti" vlada. Lokalno 
stanovništvo posjetilo je postojeću bazu u Tibetu, a budući da su u tim sredinama umjetno kontrolirane 
ugodne temperature, to je potaknulo mnoge lokalne legende, a ovi domoroci ih zovu "Shambala", mjesta za 
lokalne kontakte s filozofima izvana. Bića "Shambala" pomagala su u izgradnji hramova i spomenika. U 
planinama postoje samostani koje bi čak i danas s vašim modernim inženjeringom bilo gotovo nemoguće 
izgraditi. Ove vanzemaljske rase koje potječu od Azijaca, čak su i danas mističnije od ostalih rasa u svemiru. 

 
- Reci prijatelju Mikeu da je veliki svemirski brod Pleiadeans jučer otišao iz antarktičke baze i da miruje 
sjeverno od mjesta zvanog Otok Man u sjevernom Atlantiku, a njegove sekundarne letjelice neutraliziraju 
projektile svih vojnih baza u njegovoj regiji. O tome će možda imati vijesti idućih dana u medijima. 

 
 

P - Mythi, zanima me koliko živiš? 
 

- Naš životni vijek je vrlo dug. Naša biološka znanost je vrlo napredna; to nas tjera da živimo sve dok se 
osjećamo korisnima. U zemaljskim godinama imam 120 godina, ali sam mlad. Očekivanja su oko 350 godina po 
vašoj mjeri vremena.Dakle, naše kolonije rastu jako sporo u smislu ljudi, jer živimo predugo. Zato se zasijavaju 
nove kolonije poput vaše, imati značajniji porast inteligentnih bića koja naseljavaju svemir, i zašto ste tako važni 
u ovom kontekstu. Ne bojimo se fizičke smrti jer je to samo pozornica za inkarnacije u razvijenijim zajednicama. 
Kada se osjećamo stari duhom, stavljamo se na raspolaganje univerzalnoj sili, a nakon razdoblja samorefleksije 
napuštamo svoja tijela i blijedimo iz života. Ovo je mistična faza kroz koju prolazimo od fizičkog oblika do 
duhovnog, tako prirodno i sretno zbog izvršene misije. Osim ako ne dođe do nezgode ili kataklizme, naša smrt 
je vrlo mirna i okružena radošću dugog i prosperitetnog života. Posade brodova poput naše smatraju se 
avanturistima koji imaju mnogo više šanse poginuti u nesrećama pomažući drugim zajednicama, tako da smo 
vrlo cijenjeni u našem društvu. 

 
 

P - Mike pita: Kakav je vaš planet? 
 

- Mike, moj glavni planet je vrlo ugodno mjesto. Imamo mnogo sela diljem planeta, ali ne baš puno velikih 
gradova. Ceste postoje samo u područjima gdje kruži industrijska automatska oprema. Ceste ne postoje na 
ostatku planete jer nisu potrebne. Sva naša vozila plutaju. Imamo obilje energije i dobro integriranu 
infrastrukturu. Biljke, cvijeće i povrće obiluju diljem svijeta, a mi imamo velike farme voća iz raznih dijelova 
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galaksije. Imamo dosta vode i u obliku prirodnih i umjetnih mora u kojima se nalaze različite kvalitete ribe koje se 
prerađuju u obliku proteina kojima nadopunjujemo prehranu, a to je u osnovi voće i povrće. 

 
 

P - Mike pita: Postoji li fauna na vašem planetu? Imate i kućne ljubimce? 
 

- Mike, glavnom planetu iu tri kolonije imamo mnogo riba, ptica i mnogo različitih vrsta malih guštera. Imamo 
mnogo insekata kao što su leptiri koji oprašuju cvijeće. Pokušavamo aklimatizirati vrstu pčela iz južnoameričkih 
šuma, koja ne bodu. Znate je kao "autohtonu pčelu". Imamo slične vrste morskih sisavaca poput vaših dupina, 
koji održavaju biološku ravnotežu naših oceana. Imamo razne vrste školjaka, koralja i školjki, kao i stotine vrsta 
tropskih riba. Što se tiče kućnih ljubimaca, kod nas tog običaja nema. Životinje koje žive u prirodi, posebno 
ptice, često se naviknu živjeti među našim domovima. Morski akvariji nekima su hobi. 

 
 

Video 14 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video četrnaesti – 28. listopada 2010. 
 

U ovom razgovoru Mythi je iznio neka čudna otkrića koja smo ih odlučili uključiti. - Prijatelju, imam čudnu 
obavijest. Bili smo na Veneri i Marsu radi nekih istraživanja aktivnosti Sunca i klimatskih promjena; Ja osobno 
nikad nisam bio tamo ni u kakvoj misiji, samo sam preletio preko. Ali imali smo čudno iznenađenje u orbiti; 
tamo smo na Marsu pronašli naselje reptiloida. Konzultirali smo tamošnju istraživačku bazu Chithok (malih 
humanoida) i rekli su da je veliki reptilski pokret na tom području već skoro 8 godina.Budući da nemaju veze s 
reptilskom rasom, nisu pridavali važnost ovoj temi budući da su Gmazovi ￼suverena rasa i također mogu 
istraživatiplanet. Tamo smo vidjeli i neke vaše sunarodnjake, Zemljane koji rade s njima. Iza zaklona reptiloida, 
suverene rase, Zemljani su mogli kročiti na Mars, čak i ako još nemate dopuštenje za to. Sudeći po veličini 
objekata, čini se da tamo namjeravaju razviti veliku koloniju. Oni tamo vrijedno rade na montaži mnogih 
instalacija. Stacionirani transportni svemirski brodovi bili su svi od reptiloida, ali vidjeli smo puno teških 
kamiona i teške opreme poput onih koji se ovdje koriste. Već smo o tome izvijestili naše zapovjedništvo, a oni 
su nam odgovorili, rekavši nam da su Reptiloidi već prije nekoliko godina obavijestili Galaktićku Zajednicu o 
uspostavljanju kolonijalne baze na Marsu. Gotovo je veliki grad već sastavljen, s agregatima, 
teletransporterima i objektima svih vrsta: rezervoari za vodu, generatori atmosfere, centralni klima uređaji, 
velika skladišta, te veliki stambeni prostor. Također smo otkrili velike podzemne objekte prekrivene velikim 
kupolama. I pokrenuli su još dva temelja i iskopavanja u drugim kraterima u blizini kojima su već razgraničene 
sve ulice i područja. Vaša vlada bi trebala imati neki dogovor s njima, zasigurno. Gmazovi ne bi imali interesa 
graditi bazu na tom mjestu da nije bilo sporazuma kojim se to naređuje. Čini se da će ova kolonijalna baza vrlo 
dobro poslužiti da ugosti neke važne Zemljane u periodu lošeg vremena ovdje na vašem planetu. 

 
P - Što se tiče ove kolonije na Marsu koju ste spomenuli, postoji li tamo atmosfera? Znate li sastav? 

 

- Da, na Marsu postoji atmosfera, a sada pumpaju više stakleničkih plinova kako bi povećali učinak topline, 
zaštitu od zračenja i atmosferskog tlaka. Postoje generatori atmosfere koji se koriste posebno za to. U 
promatranoj koloniji postoji potpuno funkcionalna jedinica. Glavni opskrbljivač plinom Reptiloidima je depo 
stanica na Japetu. Ove plinove mjeri generator atmosfere u trenutku teleportacije. To je brz proces ravnoteže za 
kolonizaciju. Mars je malen, lako prilagodljiv trenutnoj tehnologiji. Sastav atmosfere je vrlo različit od onoga 
koji navode vaši znanstvenici. Danas je cca. 45% dušika, 37% ugljičnog dioksida, ugljičnog monoksida 0,1%, 
16% kisika, 1,5% argona, 0,5% ostalih plemenitih plinova i vodene pare. Za nekoliko mjeseci bit će ugodno 
disati s povećanjem kisika u donjem sloju jer sada još uvijek zahtijeva korištenje plinskih maski za lakše disanje, ali se 
vrlo brzo mijenja. Možda ćete primijetiti da Mars postaje svjetliji na noćnom nebu; to je zbog činjenice da njegova 
atmosfera povećava volumen plinova. 
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P - Mythi, po tvom mišljenju, što misliš da žele raditi? 

 
- Navodno namjeravaju razdvojiti nekolicinu odabranih koji će se, nakon što izvedu "čišćenje" planete 
Zemlje od strane vojske koja ostaje ovdje u bunkerima, vratiti preurediti moguće preživjele i postaviti novu 
vlast za cijeli planet. Ovo je samo mišljenje, ali pošto se sve to radi tajno, mislim da je to najvjerojatnija 
mogućnost. 

 
 

P - I što vjerujete da bi mogli učiniti da provedu ovog "čišćenja"? Ako nešto znate, recite nam izravno. 
 

- Znamo da vaše vlade namjerno zagađuju atmosferu raznim umjetnim zaraznim agensima i drugim tvarima; 
može uzrokovati lančane reakcije kako bi dramatično smanjile faunu (sisavaca, ptica, riba i insekata) planeta, 
uzrokujući nestašicu hrane.Na konzumne biljke utjecat će samo pojačano sunčevo zračenje u plantažama, što 
već znaju, pa se ne moraju brinuti da će ih umjetno istrijebiti. Jedino održivo sjeme za sadnju bilo bi ono koje je 
pohranjeno u četiri ogromna podzemna neprikosnovena objekta, od tisuća tona, pod njihovom strogom 
kontrolom. Nemojte uzimati nikakve lijekove koje vam daje vaša vlada, poput cjepiva ili srodnih. Nemojte 
prihvatiti da vas odvedu na bilo koje mjesto povezano s vašim određenim vladama. Izbjegavajte jesti hranu 
za koju se činilo da je na bilo koji način neovlaštena. Kuhanje ne djeluje jer neki umjetni organizmi otporni na 
visoke temperature ne djeluju. Pokušajte svaki dan popiti čašu vode s čajnom žličicom sode bikarbone kako 
biste PH vašeg tijela učinili malo bazičnim, budući da umjetni agensi imaju koristi od kiselosti da djeluju 
električno. To je tihi rat; ti si u tome, a da toga ne shvaćaš i ne znajući da si meta. Sljedeće velike prirodne 
događaje namjeravaju iskoristiti kao kamuflažu, umjetno povećavajući posljedice. Možda će vas čak pokušati 
uvjeriti da ste pod napadom izvanzemaljaca, krivotvoreni prelijetanjem reptilskih letjelica iznad gradova, 
kako bi opravdali ￼￼￼￼￼￼￼￼￼￼iznimne mjere.Namjeravaju zadržati vojske u već pripremljenim 
podzemnim bazama, poduzeti potrebne korake za dovršetak "procesa čišćenja", evakuacije, dekontaminacije i 
odgovarajuće izolacije tijela ljudi i životinja u grobnicama. Ne znamo pojedinosti o planu vaše vlade s 
Reptiloidima, ali čini se da su na završnim koracima. 

 
- Postoje kreacije životinja za konzumaciju raznih rasa, sisavaca i ptica, zatvorenih u podzemne objekte, s 
tisućama odabranih životinja. Ti su objekti pod nadzorom i održavanjem vojne strategije u nekoliko zemalja. 
Vaše vlade gomilaju tisuće tona dehidrirane hrane, smrznute, konzervirane, milijune litara čiste vode, goriva, 
svih vrsta vozila, zrakoplova, brodova, podmornica i svih vrsta oružja, uključujući čitavu veliku kolekciju 
novih satelita i rakete za lansiranje, kao i sve periferije potrebne za ponovno pokretanje sustava kada se 
prašina slegne. Sve je ojačano pod zemljom kako bi izdržalo sve što se može dogoditi, te u regijama koje su 
prethodno mapirane. Ni potresi, tsunamiji, ni radijacija ne mogu uništiti te nastambe. Ja sam što je moguće 
direktniji, kao što ste tražili. 

 
- Mike, na vašoj britanskoj atomskoj podmornici koja se nasukala u nevolji o kojoj ste mi pričali, njezin je 
navigacijski sustav vrlo sličan raketama s nuklearnim oružjem, a ponekad se greškom isključi, što uzrokuje 
probleme na ratnim brodovima. Uvjeren sam da su Plejadani to neutralizirali; ovaj i mnogi drugi vaši borbeni 
avioni s nuklearnim oružjem koji se nalaze na kopnu, koji također mogu predstavljati slične probleme. Vaše 
vlade znaju da su drugi ljudi poput nas, Plejadinci i drugi, ovdje da nadziru proces, i neće ulagati više novca u 
popravku onoga što se kastrira ili proizvoditi više nuklearnog oružja. Taktika je suptilnija za provedbu planova za 
Zemlju. U ovom periodu nevolje, možda imate regionalizirane sukobe između vojske i običnih ljudi i, naravno, 
nekih nacija protiv bilo kojih drugih specifičnosti, posebno u vašoj regiji Bliskog istoka. 
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P - Koja je tehnologija iza umjetnog virusa koji se samoreplicira? 
 

- Ova tehnologija temelji se na vanzemaljskim nanoaktuatorima. Već duže vrijeme vaši znanstvenici istražuju 
nanoaktuatore pronađene u vanzemaljcima koji su pali na Zemlju, ali su tek prije nekoliko godina imali pristup 
takvoj tehnologiji, koju su dali Reptiloidi. Razvili smo različite kontraaktivne medicinske tretmane koji koriste 
proaktivne nanokomponente za ravnotežu biološkog sustava. Sredstva temeljena na nanokomponentama koja 
se koriste na vašem planetu su u dogovoru s znanstvenicima Reptiloida, koji su osigurali sirovine, 
mikrokristale koji djeluju kao "funkcije procesora". Protuaktivna mjera ovih metoda je proces 
dekontaminacije gdje oprema za skeniranje tijela razgrađuje kristale rezonancijom određenih specifičnih 
frekvencija. Naravno, i vaše vlade su nabavile ovu opremu, ali je neće učiniti dostupnom vama. Osim procesa 
dekontaminacije, postoji i metoda implantacije kristalnog seta koji spaljuje kristale nanoaktuatora koji nisu 
navedeni u njegovoj bazi podataka, a radi kao trajni antivirus. Elementi koje smo identificirali našom 
kolekcijom u vašoj atmosferi dijele se u tri skupine aktuatora. Jedan djeluje kao sintetizator tvari, pretvarajući 
organski materijal u anorgansku tvar, nasumično rastući u tkivima, tvoreći mrežu koja je anorganska i 
sprječava pokrete mišića. Drugi element djeluje kao generator frekvencije, omogućujući im da zahvate 
aglomeraciju građana, kao i njihovu točnu lokaciju. Treći bi trebao isporučiti električne impulse živčanom 
sustavu, blokirajući moždane signale i zamjenjujući ih nasumičnim signalima, uzrokujući nekoordinaciju i 
vizualne bolesti kada se aktiviraju vanjskom specifičnom frekvencijom. Gledajte, bez opreme za skeniranje 
tijela, ovi nanoaktuatori su neuništivi. Sva tri se otkrivaju pronalaženjem kiselog medija koji se koristi za 
komunikaciju i energiziranje, kiseline prisutne u svim istim regijama kolekcije. Ostali elementi kao što su barij, 
aluminijev oksid i drugi su inhibitori plućne funkcije.Ove metode su srednjeročne; izravna konfrontacija najbrži 
je način da uskoro riješite probleme vaše elite. Molim te, sjeti se što sam rekao pri zadnjem susretu; možda 
imate regionalizirane sukobe između vojske i običnih ljudi, i naravno neke nacije protiv drugih, posebno u vašoj 
regiji Bliskog istoka. 

 
 

P - Mike pita: Taj krater u Sibiru, znate li kako je ta sonda tamo postavljena? Je li sonda sama otvorila rupu pri 
udaru ili je postavljena? ￼￼￼￼ 

- Mike, probušena je rupa u zemlji prije nego što je ta oprema postavljena. Postoje uređaji koji razbijaju stijene 
putem vrste ultrazvuka, a stijene se uklanjaju s mjesta antigravitacijskim učinkom. Ovi uređaji se koriste za 
otvaranje rupa, izgradnju podzemnih baza i rudarenje. Nakon postavljanja opreme, stijene se restauriraju, a višak 
je izgleda uređen poput kratera. Da je sonda bačena na udar, s više od 1000 tona, kamenje bi bilo odbačeno s 
mjesta, i rupa bi bila miljama veća, kao pravi krater. 

 
 
 

Video 15 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - petnaesti video – 4. studenog 2010. 
 

P - Mike pita, Mythi, znaš li nešto o tri portala koja su se otvorila ili će se otvoriti na ekvatoru planete Zemlje, a 
najavio je jedan takav " Agencija"? Ako da, koju svrhu? 

 

- Mike, Jedini "portal" za koji znamo da postoji na svim naseljenim planetima je ono što zovemo portal 11:11, za 
prijenos bića koja su upućena na mjesto zadržavanja (sljedeća dimenzija) s Plavim bićima. Naravno, bilo koja 
etnička pripadnost Plavih i Svjetlosnih bića može otvoriti portale u sljedeću dimenziju, ali se nikada neće miješati 
u našu fizičku dimenziju. Bilo koja druga vrsta portala je jednostavno transportna kapija koja je vremensko- 
prostorna vrata, gdje će se brodovi ili materijal prenositi s jedne točke na drugu. Neki matični brodovi 
imajkapacitet stvoriti privremeni pristupnik u bilo kojoj određenoj točki kako bi olakšali svoje operacije. Doista je 
moguće. Je li ova "Agencija" značila da je to nešto za koordinaciju putovanja? Za nas ona ne postoji. Vjerujem da 
će u ovim neizvjesnim vremenima mnogi ljudi pokušati predvidjeti događaje na više načina. Ako ova predviđanja 
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ne izazovu raširenu histeriju, bezopasna su i neće napraviti nikakvu razliku. Ljudski mislioci su po prirodi 
skeptični; vjeruju kada su činjenice dokazane bez sumnje. Ljudski mistici, koji su indoktrinirani od strane 
institucionaliziranih religija i vjerovanja, nastavit će vjerovati u raj i pakao. Oni nikada neće vjerovati u vašu 
stvarnost činjenica dok ne iskuse stvarne situacije događaja. Najbolji i jedini način da budete sigurni u činjenice, 
u slučaju Zemljana, je promatrati događaje, dan za danom. Informacija koju vam neslužbeno dajem, to je ono što 
znamo o stvarnim prognozama dostavljenim našoj floti ili našim vlastitim opažanjima. 

 
 

P - 11:11, čuo sam za ovo; što je to točno? Čak i ja to viđam gotovo svakodnevno i unatrag. Još jedna 
koincidencija, ja sam rođen 11., a moje dvoje djece također je rođeno 11. 

 
- U davna vremena kada su ovi portali dobili imena, 11:11 je odabrano da predstavlja numerički i vizualni 
koncept prolaza, jedan za drugim, "1" po "1", u sljedeću dimenziju, i ostaje potpuno isto biće u njihovoj 
individualnosti, "1" ostaje isti s druge strane. Ovi portali u sljedeću dimenziju posvuda se nazivaju 11:11 jer na 
bilo kojem jeziku to znači isti koncept. Neki ljudi imaju veću osjetljivost ili više percipiraju prisutnost ovog portala 
od drugih, ali to ne znači neposrednu povezanost s portalom ili nešto slično. 

 
 

P - Mike pita, Mythi, što znaš o kolutima dima ili nečem sličnom, koji su se nedavno pojavili nad našim 
gradovima? 

 
- Pa, ako su savršeni i pokretni prstenovi, to su stvarno svemirske letjelice, s relativnim poljem nevidljivosti. To 
se događa kada je polje vrlo jako, a rezultirajuća energija ionizira molekule vode na krajevima trupa broda, 
tvoreći neželjeni prsten. Ionizacija je toliko jaka da je prsten pričvršćen za brod u pokretu kao nabijeni sivi 
oblak. Pitanje je samo prilagođavanja relativnoj vlažnosti zraka u regiji. Ne shvaćaju da nisu potpuno nevidljivi 
osim ako ih drugi brod ne upozori. 

 
 

P - Mythi, kuriozitet, imamo vijesti od astronoma ovog mjeseca o planetima praktički napravljenih od dijamanta. 
Smatraju li se takvi kristali dragocjenima i za vas? 

 
- Kristal dijamanta je iznimno koristan. Jedna od namjena je kao prirodni reagens za anti-ugljik. Postoje planeti, 
jer su se tijekom formiranja suočili s vrlo jakim pritiskom i temperaturama, koji su se ohladili gotovo u potpunosti 
u obliku dijamanata. Ovi planeti nemaju nikakvu praktičnu upotrebu za život, osim kao izvor dijamanata za 
industrijalizaciju. Mnogi dijamantni meteori su se sudarili sa nekoliko planeta, mnogi od njih ovdje u vašem 
Sunčevom sustavu. Ne smatra se vrijednim jer se čak i u svim galaksijama i asteroidnim pojasevima može 
sakupiti veliki dijamantni asteroid i odvesti ga izravno u industrijalizaciju. Ovi meteori su vrlo opasni jer svom 
masom stignu do tla i eksplodiraju pri udaru, bacajući komade vrlo snažno u svim smjerovima. 

 
CB - Pa, Mythi, ako možeš, donesi neke uzorke kao podsjetnik na neka tvoja putovanja za moju kolekciju 
kamenja. Bio bih to jako zahvalan! ((Smije se, ali, možda?)). 

 
 

P - Mythi, nalazi li se gmazovski grad na Marsu slučajno u krateru Hale? 
 

- Da, to je ime koje ste dali tom mjestu. To je veliki grad s nekoliko sektora i stambenih četvrti, definiranih i 
zaadministratore i radnike. Tu su i velike površine navodnjavanih staklenika različitih vrsta povrća i voća. Svaki 
put ćete imati vijesti o ovim objektima jer takve stvari ne ostaju dugo skrivene. 

 
 

P - Mythi, znaš li međugalaktičku organizaciju koja se zove " Zvjezdana flota"? Poznajete li nekoga tko bi mogao 
biti poznat kao "Zemaljski savjetnik"? 

 
- Vidite, ovdje lutaju mnoge zajednice. Svatko može usvojiti izraz "Zvjezdana flota" za svoju vlastitu flotu. Što se 
tiče optužbe za "Zemaljski savjetnik", tko zna, kada Zemlja bude prihvaćena kao član Zajednice Galactica kao 
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rasa, možda ćete imati vođu koji će stvarno opravdati ovu poziciju. Trenutno, oni koji misle da dominiraju 
Zemljom su vaše elite, i nemaju kontakt s nama, već neko vrijeme samo s Reptiloidima i njihovim Sivima. 

 
 

P - Mythi, imamo slike izuzetno mršavih bića, onih koja su se pojavila hodajući ovdje. Poznaješ li ih? 
 

- Kao što sam rekao, postoje humanoidi raznih vrsta; neke pasmine Oriona su vrlo mršave. Neki od njegovih 
visokih i niskih dolaze redovito kako bi pregledali biljke unutar vaših kontinenata, za uzimanje uzoraka i uzoraka 
glista za aklimatizaciju. Toliko su tanke da kad se sagnu, izgledaju kao da bi se trebale slomiti, što je stvarno 
čudno. Ali oni su dobre osobe. 

 
 

P - Ovdje imamo slike koje prikazuju vegetaciju na Marsu. Da li tamo zapravo postoji biljni svijet? 
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- Postoje neke vrste borovih šuma koje su vrlo otporne i prilagodljive. Sada sa zagrijavanjem uzrokovanim 
generatorom atmosfere, biljni će se život značajno povećati na planeti. Zagrijavanjem će voda iz tla prijeći u 
atmosferu, zbog čega kiša brzo mijenja izgled površine. 

 
 

P - Mythi, moj prijatelj Sammy pita, što su BEK-ovi... “Crnooki klinci”? Jesu li hibridi?... 
Vanzemaljci?...Demoni?...Vampiri?...ili samo djeca rođena s deformitetima sama po sebi? Trebamo li ih se 
bojati?... Žele li nas povrijediti?. ....Zašto im je potrebna dozvola za ulazak u dom ili vozilo? 

 
- Sammy, ja sam "crno oko" kada na kraju koristim svoje leće za sjaj. Možda bi me neki od vas mogli smatrati 
čudnim ili bizarnim vidjeti me s lećama. Čini se da ne mogu razgovarati danju bez njih jer nas vaša atmosfera ne 
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štiti od zračenja Sunca koliko nam je potrebno. Postoje neke rase humanoida poput vas, koji se mogu lako 
kretati a da ih ne primijetite, ali tijekom dana moraju koristiti leće. Neke od ovih rasa žive ovdje proučavajući 
ponašanja i načine društvenog života. Većina ih je s Plejada. Ne vjerujem da su opasni. Problem za vas je što 
gledanje u crne oči izaziva osjećaj nepoznatog i djeluje zastrašujuće. Ako nose sunčane naočale, razgovarali biste 
s njima bez problema. Kada se Zemljani počnu družiti s drugim rasama, ti problemi će sigurno biti samo u starim 
sjećanjima. Ako se neki od njih odluče igrati s vama prijateljima, siguran sam da ćete se, iako vidite da su djeca, 
uplašiti. Ne morate ih se bojati. Sljedećom prilikom pitajte što žele igrati i žele li ući da vam pomognu oko 
čišćenja kuće! Oni će pobjeći od vas. 

 
 

P - Sammy pita: Također...zašto se mrtvi voljeni vraćaju u posjet? Znam da ponekad imaju nedovršene poslove ali 
zašto inače??? 

 
- Sammy, molim te, budi razuman. Voljena osoba možda može poslati dobre frekvencije za pomoć onima koji 
su ovdje s problemima, ali se ne mogu vratiti ili komunicirati s ovom dimenzijom. Ako to biće ima dovoljno 
osvjetljenja (visoku frekvenciju aure), mogu poslati pozitivnu energiju onima koji su ovdje ostali. Ako se u vašoj 
blizini nalazi osoba s receptivnom aurom, ta osoba može čak i transkribirati bilo koju poruku koja bi mogla biti 
poslana telepatski. Ovisi o tome koliko je osoba osjetljiva. Tijekom spavanja, ako ste s prijemčivom aurom, 
možete osjetiti ili čuti bilo koju suptilnu poruku koju vam netko želi poslati. Zamislite da je vaša duša mjehurić 
zraka, vrlo tanak mjehurić zraka koji je zarobljen u vašem tijelu. Kada umrete, to oslobađa mjehur zraka koji se 
diže, kao što se mjehur zraka diže s dna oceana. Čak i ako se mjehurić želi zadržati, a ne popeti, ne može. 
Razlika u gustoći je toliko velika između te dvije materije da će mjehur automatski i bezuvjetno otkriti pravo 
mjesto. 
Nemoguće je da mjehurić ponovno dopliva do dna. 

 
- Mozak je složen organ koji se može izigrati, pogotovo kada nije oslobodio sve svoje funkcije kao u slučaju 
Zemljana. Neki se ljudi mogu zakleti da doživljavaju prave senzacije, ali većinu vremena to su mračne želje 
temeljene na činjenicama koje se javljaju, a mozak daje film kada je pojedinac koncentriran na temu. Kad bi 
duhovi mogli fizički biti ovdje da pomognu, jadni crni Afrikanci sa svojim 'quimbandama' i 'umbandama', 
gdje članove sekte 'odvode' duhovie koji mogu vidjeti i činiti čini svima, bili bi kraljevi Zemlje, zar ne? 

 
 

P - Mythi, jako sam uznemiren zbog svega što se događa. Ne znam zašto biste gubili vrijeme na tako 
ratobornu rasu kao što je naša. 

 
- Upravo zato što su mnoga bića vaše rase, poput vas, ljuta zbog toga. To znači da ovdje na vašoj planeti 
postoje pristojni i svjesni ljudi, zbog čega se sve ovo isplati. Gotovo 10% stanovništva vašeg planeta spremno je 
za novu eru integracije s nama. 10% je puno ljudi! Bez obzira hoćete li prijeći u novu eru ili ne, bolje je biti 
ovdje i učiniti sve što možemo da pomognemo. 

 
 
 

Video 16 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – video šesnaesti – 10. studenog 2010. 
 

P – Mythi, bilo je mnogo slučajeva otmica u kojima su teraquetne ženke impregnirane od strane 
vanzemaljaca. Zašto ima takvih slučajeva? Koja je namjera? 

 
- Pa, poznajemo puno hibrida Plejada-Zemljana, ali oni su fizički vrlo slični vama i rezultiraju normalnom 
djecom (ili iznad normale). U slučaju Sivih i Reptiloida, pokušaji su hibridizacija rasa, koju pokušavaju ostvariti u 
prirodnom okruženju, a ne samo u laboratoriju. Ne možete generalizirati što se događa nekim vanzemaljskim 



  
 

48  

rasama. Kao što sam rekao, Zemlja nije službena kolonija, tako da nekoliko rasa Sivih (kako vi kažete, loših Sivih) 
bez skrupula, koje imaju kompetentne znanstvenike u području genetike, i rade genetske eksperimente na 
ljudima kako bi pokušali hibridizaciju između Reptiloida i ljudi, da opslužuju ove Reptiloide prema ugovoru o 
istraživanju. Kako je njihova namjera oduvijek bila podijeliti kolonizaciju Zemlje s vama, moguća rasa hibrida se 
mnogo proučava kao buduća mogućnost. Prema našim saznanjima, nisu se uspjeli pravilno razviti, čak ni uz 
izjednačavanje antitijela između rasa. Svakiog dana mogu uspjeti, a vi možete imati unuka ili praunuka sa licem 
sasvim drugačijim od vašeg, ali možda mentalno naprednijim. Imat ćete mnogo čudnih vijesti oko djece vašeg 
planeta u nadolazećem vremenu. Vjerojatno ćemo u ovom novom dobu imati ljude s planeta Andromede koji 
žive ovdje i Zemljane koji žive tamo s njima. Tko zna hoće li se s vremenom pojaviti hibridi? 

 
 

P - Pa, Mythi, imam pametno dijete od 9 godina, ako pružiš neku malu nećakinju sa svoje planete? Možda smo 
rođaci... Tko zna! (Nasmijao se) 

 
P - Mythi, naš prijatelj Sticker je pitao možeš li napisati nešto na svom jeziku kako bismo mogli vidjeti 
vrstu pisanja tvojih ljudi, Ok? 

 
- Da, Sticker, mogu, ali prvo ću ti objasniti neke stvari jer je ovo zanimljiva stvar. Već dugo nismo koristili pisanje. 
Sve je za nas danas mentalno. Naši zapisi i izvješća se stvaraju mentalno za naše sustave i između nas, kao i 
slike. Možemo mentalno pisati u sustave baza podataka, koji su dostupni onima koji žele pristup. Tisućama 
godina nismo imali papir ili olovke. Imamo fotografsko pamćenje i nikada ne zaboravljamo ono što smo naučili, 
tako da nam pisane upute ne trebaju apsolutno ni za što. Naši sustavi obrade ne rade s bitovima i bajtovima kao 
vaši. To je, sveukupno biotehnologija. Pretpostavimo da ste vi i japanski prijatelj bili u našem svemirskom brodu 
i tražili ploču našeg sustava s uputama za let, koordinatama, opisom dužnosti itd. Vi biste sve vidjeli na 
engleskom, a vaš prijatelj bi na istoj ploči vidio na japanskom u isto vrijeme. Sustav ne piše znakovima već 
poticajima. Kada razvijate mentalnu tehniku komunikacije, nećete vidjeti ništa stvarno napisano. Komunicirat 
ćete jedni s drugima i sa sustavom bez potrebe za prijevodom jer će moždani valovi prenositi te podražaje, a ti 
signali ne zahtijevaju prijevod. Imamo ugravirane simbole na dijelove i dijelove za oznake, proizvodne podatke, 
materijal, porijeklo, itd. Kao što sam rekao ranije, imamo fleksibilnost pisati na bilo kojem jeziku kako bismo 
komunicirali s bićima koja nisu razvila tu mentalnu fleksibilnost. Koristimo isti postupak kao i ja s vama jer sve 
što mi kažete, vidim kako je zapisano kroz podražaje vašeg vlastitog mozga. Mogu svojim rukopisom napisati što 
god želiš. Mogu pisati i razumjeti izgovorene i pisane simbole bilo gdje na Zemlji ili bilo kojem drugom planetu 
jer mi sami lokalni stanovnici daju te podatke u stvarnom vremenu od vlastitog prevoditelja. Ako krivo govoriš, 
ja ću s tobom krivo razgovarati. Razumiješ? 

 
- Pretpostavimo da zamislite grad do detalja. Morali biste ga nacrtati iz svoje mašte i izraditi planove da biste ga 
izgradili. Možemo učiniti istu stvar, ali svoje misli projiciramo u 3D okruženje gdje stvaramo i mijenjamo 
planove. Zatim, jednostavno se bilježi u sustav kako bi drugi mogli vidjeti detalje projekta. Zamislite da morate 
dizajnirati mobitel. Morate napraviti kućište, postaviti stotine pojedinačnih komponenti i sve spojiti tako da 
svaka obavlja funkciju koja omogućuje radni kraj seta, zar ne? Pa u našem slučaju, uz molekularno strojno 
programiranje, osiguravam izgled uređaja (dizajn), željenu funkciju, radne karakteristike i stavljam na 
raspolaganje sirovine koje ulaze u bruto proces koji će proizvodna oprema definirati i primijeniti. Nekoliko 
sekundi kasnije, uređaj imam spreman i u željenim količinama. Uređaj će biti unikatan komad. Ako izrežete ili 
uništite uređaj, nećete vidjeti nikakvu komponentu. Sve je molekularno integrirano u istoj materiji, bez žica, bez 
vizualnih veza. Vidite li tehničku razliku? 

 
- Ok, sad vam mogu nacrtati neke likove našeg pisanja da vidite kako se to pojavljuje u tom papiru koji ste 
mi dali. Napisat ću: "Vi ste moji prijatelji, naše galaksije su sestre!" 

 
- OK, evo ga. 
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 P - Čekaj malo, šališ se? Kako ste pisali tako što ste samo prošli pored trepereće narukvice, a da niste koristili  
olovku? 
 

- Prebacujem slike na papir koristeći naš glavni sustav svemirskog broda; Mogu ga koristiti kao što ti koristiš 
svoju olovku. 

 
P - Mythi, što više razgovaramo, više se stidim zbog nedostatka tehnologije... 

 
- Ne trebamo tražiti dalje. Vaša tehnologija je u samo nekoliko stoljeća postigla ogroman napredak. Zamislite 
ako govorimo o mnogo milijuna godina! Zamislite da ste se s tenkovskom brigadom vratili u prošlost u borbu 
protiv Rimskog Carstva? Ili se vratiti s nekim nuklearnim podmornicama da dominiraju morima u 17. stoljeću? 
Čak i da je zarobljena atomska podmornica, nikada ne bi mogli kopirati vašu tehnologiju. Bili biste potpuni 
stranac vlastitom planetu s razmakom od samo nekoliko godina. Prednost integracije s naprednijim rasama je u 
tome što ćete se razvijati nemogućom brzinom nego što danas možete zamisliti. 

 
 

P - Mythi, to što si napisao, je li to prevođenje vašeg jezika pisanog Andromedanskog planeta na portugalski ili 
engleski? 

 
- Vidite li poteškoću? Čak i ako razumijete naš skup simbola, odlučite li nešto napisati za nas, ovisite o 
točnoj prilagodbi vašem jeziku. Ako napišete "você" ili "usted" umjesto "ti", to bi bila potpuno drugačija 
riječ. 
Nemoguće je koristiti općenito za sve. Dakle, ne isplati se koristiti. Budući da imate velik broj jezika i dijalekata 
na planeti, za svaki mora postojati rječnik. Neki simboli znače mnogo stvari, ovisno o tome gdje se nalazite u 
kontekstu rečenice. Vrlo je teško pripremiti rječnik sa svim varijantama. Pisanje jezika je krajnje zastarjelo; 
podražaj mozga govori samo jedan "jezik" i može se istovremeno prevesti na sve jezike. U ovom primjeru koji 
sam napisao, napisano je za engleskom. 

 
- Samo da se zna, svi vaši jezici su izvanzemaljskog porijekla. Sve rase koje su ovdje dovedene su da koloniziraju 
planet u starom dogovoru humanoidnih zajednica s različitih točaka nekoliko galaksija. Svi su oni svojim 
potomcima prenijeli ostavštinu bitnu za razvoj, a glavno je pisanje. Svatko od njih se nadao da će njihova rasa 
nadjačati drugu u kolonizaciji, pružajući jedinstven jezik ujedinjavanja diljem planeta, ali to se nije dogodilo. 
Rase su razvijene na regionalnoj razini, a Zemlja do sada nije uspjela u ujedinjenju. U ovom odlomku, u novoj eri, 
to će se dogoditi tijekom sljedećeg stoljeća. Govorit ćete samo jedan jezik; neće biti niti jedan od onih koji se 
trenutno govore, već sinteza nekoliko njih. Bit će to jezik Zemljana! 

 

- Morali smo pomoći svemirskom brodu, prijatelju rase koji se srušio ispod ledene kape sjevernog pola. Brod i 
305 članova posade spašeni su i odvezeni na popravak u antarktičku bazu koja je jedino mjesto na Zemlji u 
stanju za popravak letjelica. Samo dvoje od 307 članova posade je poginulo. Ova Arkturijanska rasa s planeta 
koji kruži oko Arturo-a pomaže u istraživanju oceanske vulkanske aktivnosti. Gotovo svi koji rade u podnožju 
Atlantskog oceana, 6000 stopa duboko su Arkturijanci. Imaju velike gradove pod vodom na svojoj matičnoj 
planeti i stručnjaci su za oceanografiju, biologiju i geologiju velikih oceana i velikih dubina. Oni također 
prenose nekoliko vrsta bijelih i sivih dupina, pliskavica i kitova u njihove oceane kako bi zaštitili te vrste 
sisavaca za buduću reintegraciju u okoliš koji je već regeneriran. To je bilo ono što su radili na Sjevernom 
polu, skupljajući kril i druge rakove. Vaši znanstvenici možda već shvaćaju da se broj ovih sisavaca značajno 
smanjuje u vašim oceanima. Cijela baza je morala biti premještena na drugo mjesto jer se vulkanska aktivnost 
približila preblizu. To je zahtijevalo puno posla. Radili smo u nekoliko timova, a za završetak je trebalo mnogo 
dana. Došao sam danas samo da obračunam za dane koje ste trebali čekati na moj povratak, ali umorni smo, pa 
ćemo uzeti par dana zasluženog dopusta u našoj koloniji. Trebao bih se vratiti za tri-četiri dana. Nadam se da 
ćete svi ostati što bolje moguće. 
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Video 17 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video sedamnaesti – 14. studenog 2010. 
 

P - Mythi, snimio sam na mobitel video isječak za koji je moj vojni prijatelj naveo da je iz dotične baze. Možete li 
reći je li ovaj vanzemaljac stvaran ili lažan? Molimo gledajte. 

 

 
- Da, poznajem ovu svijetlosivu rasu. Imaju društva u Andromedi, Sirijusu, Vagi i nekim drugim         kolonijama, vrlo 
su mirni. Ne znam odakle je. Došlo je do pada cca. prije godinu dana, u kojoj su neki od njih izgubljeni. Ovo 
mora biti jedan od njih. provjerit ću. Oni su uvijek ovdje i istražuju; uvelike pomažu istraživačkim  bazama u 
oceanu. Oni ne komuniciraju kao mi, za to im je potreban prevoditeljski uređaj. Jadni momak, ako možeš 
shvatiti gdje se točno nalazi, možemo mu pomoći da se vrati u svoju zajednicu. 
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P - Mythi, nemoguće mi je znati gdje se trenutno nalazi, je li živ ili ne, oprosti. Prema tim izvorima, odveden je u 
Sjevernu Ameriku. Što on govori? 

 
- Ne znam. Morao bi s njim osobno razgovarati telepatskim putem da razumijem. Nikada ne koriste riječi. 

 
 

P - Što je s Nibiruom, imate li još neke informacije o tome? 
 

- Nibiru i njezini planeti su na konačnom približavanju i ubrzavaju se. To mnogo mijenja Zemljinu koru, Veneru, 
Jupiter i Sunce. Jezgra Plutona se jako zagrijala zbog gravitacijskih utjecaja, a mali planet prilično se 
rasplamsava. Vaši znanstvenici i astronomi prate ove promjene i utjecaje Nibiru sustava u odnosu na orbite 
ovih planeta. Na Zemlji, da ne kažem da stvari postaju ružne, u Africi i Aziji vulkanska aktivnost će se uvelike povećati 
akomodacijom ploča zbog povećanog pritiska Zemljine jezgre. Stvari će također imati značajan porast na zapadnoj 
obali Amerike, a preko vatrenog prstena Tihog oceana na istoku, ploče će početi pojačavati kretanje. Neke zemlje će 
potonuti u tim pokretima.Vrlo brzo ćete imati vijesti o tome. 

 
- Naše navigacijske karte temelje se na interakciji planetarnih gravitacijskih sila. Budući da te sile koristimo za 
pogon letjelice, ispravljamo karte dinamički jer se promjene događaju svake minute. Osim poremećaja 
interakcije gravitacijskog učinka malog Sunčevog sustava Nibiru, vaš Sunčev sustav je prilično blizu ekvatora 
galaksije, i Nibiru će također imati sav svoj gravitacijski sustav obrnut i deinvertiran na ovom prolazu jer će 
također prijeći ekvator galaksije i vratiti se. Možete li zamisliti da se inercija magnetskog polja izobličuje i 
prilagođava dok djeluje u sustavu kao cjelini? Sile su ogromne, a raspršena energija uzrokuje mnoge fizičke 
učinke u svim uključenim nebeskim tijelima. Vaši znanstvenici mogu imati nejasnu predodžbu o ovoj 
dinamičkoj interakciji sila, ali nemaju načina za kvantificiranje jer im je potrebna procesorska snaga za kojom 
su vaša računala još uvijek predaleko zaostala. Vaši znanstvenici ne pomažu patetičnim pokušajima 
bombardiranja frekvencija u vašoj gornjoj atmosferi. Ne znamo točno zašto, što stvara ogromnu nestabilnost 
u magnetskom polju, stvaranje nezaštićenih područja od sunčevog zračenja, rupa, kroz koje mogu proći velike 
smrtonosne zrake zračenja. To će uzrokovati kratkotrajno izlaganje vašeg sjevernog pola, dramatično 
smanjujući zaštitni sloj. Također koči prolazak nekih naših svemirskih brodova. Moramo napraviti brze popravke 
kada te frekvencije prenose te stanice. 

 
- Samo da vas obavijestim, na Marsu Reptiloidi tamo imaju jednu potpuno funkcionalnu zajednicu koja već 
udiše zrak nove atmosfere. Nekoliko teleskopa postavljeno je u orbitu oko Marsa kako bi promatrali Zemlju 
i prolazak Nibiru sustava. 
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P - Mythi, imam ovu fotografiju snimljenu teleskopom prije nekog vremena kao Nibiru. Možete li svjedočiti leli 
tako? 
 

 
 

- Da, to je Nibiru solarni sustav na lošoj fotografiji. To je cca. Još 360 dana za njegov prolazak u dosegu vaše 
orbite. Taj veliki brod koji je blizu Jupitera koji sam ranije spomenuo, izrađuju izračuna i simulacije u suradnji 
sa Galaktićkom Zajednicom, za hipotetski probni put skretanja u solarnom sustavu Nibiru. To je samo hipoteza; 
ne vjerujte da će biti izvedena. 
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P - Mythi, kopirao sam ovu sliku koju je primio teleskop, i želio bih da nam kažete što je to. Izgleda kao svemirska 
stanica. 

 

- Ne, nije svemirska postaja, nego transportni svemirski brod vjerojatno s planeta u sustavu Spica. Taj 
transportni svemirski brod više ne bi trebao biti tamo jer je prošlo mnogo godina da ova slika putuje svemirom 
da bi je snimili vaši teleskopi. 

 
 
 

P - Ali, Mythi, znaš sve svemirske brodove ili objekte samo gledanjem? 
 

- Mogao bih reći da, samo da te impresioniram, ali zapravo sam mentalno konzultirao našu bazu podataka 
letjelica u stvarnom vremenu, a on mi je odmah odgovorio što želim znati. Kad nisam siguran da odgovaram 
točno, konsultujem se sa stručnošću onih koji imaju te odgovore. To je kao s vama ovdje na Zemlji; važno je: 
ne morate znati sve, ali morate imati telefonski broj nekoga tko zna! 

 
 

Ops.: Tako si u pravu, Mythi, tako si u pravu. 
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P - Mythi, Mike pita: Jeste li svjesni navodnih ET dronova koji su se danas (19. studenog) pojavljivali iznad 
Chicaga. Kažu da pripadaju Agenciji koju sam spomenuo prije tjedan dana. Nemaju pojma tko je ili što je 
Agencija, ali čini se da su zabrinuti da će ih tajna vlada srušiti i tvrde da su nedavno izgubili letjelicu. Jeste li 
svjesni da se tako nešto događa? 

 
- Ne, Mike, kao što sam rekao, Ne poznajem ovu organizaciju koja se zove Agencija jer danas nemamo službenu 
organizaciju Zemlje koja je povezana s bilo kojim sudjelujućim članom Galaktićke Zajednice, osim ako Reptiloidi 
i njihovi Sivi imaju dogovore s vašim vladama. Ali ovo je privatna bilateralna poveznica. Ako imate fotografije 
ovih daljinskih dronova, pošaljite mi ih da vam kažem o čemu se radi. 

 
 

P - Mythi, Shatner pita: S obzirom na nedavne vijesti o sukobu i padu svih burzi, postoji li ikakva 
mudra informacija koju nam možete dati o nečemu na čekanju u sljedećih nekoliko zemaljskih dana? 
 

- Shatner, vidite, jedna stvar koju je nemoguće predvidjeti je ono što vaša vlada ima na dnevnom redu za 
ove događaje. Savjet koji vam mogu dati jest da pokušate usredotočiti svoje resurse na detalje koji mogu 
biti korisni za preživljavanje u hitnom režimu. Sve što je povezano s vašom globalnom ekonomijom sigurno 
je jer vaša vlada možda planira regionalne financijske krahove kako bi nametnula zahtjeve ili jednostavno 
izazvala kaos. Nakon što se uvjerite u činjenice, kada shvatite da je sve što se događa stvarno, rano se 
povucite iz velikih gradova koji će postati anakronične zamke, bez sredstava. S opremom i potrepštinama 
potrebnim da vaša obitelj preživi neko vrijeme, barem godinu dana, vozite se na mjesta koja će vjerojatno 
preživjeti. 
Izbjegavajte da vas dovode u sklonište koje vam daje vaša vlada; bilo koje drugo rješenje bit će bolje od ovoga. 

 
 

P - Mythi, Shatner pita: Živim u Južnoj Cumbriji, u Engleskoj, u području blizu otoka Man. Jeste li tu da se 
zanimate za nuklearnu elektranu na zapadnoj obali Cumbrije i brodogradilište u Barrowu? Ima li ikakvog značaja 
u vezi s tim što se nedavno događa oko Ravenglassa? 

 
- Shatner, svi NLO-i koji se vide iznad obale Barrowa ili Ravenglassa trebali bi biti plejadske pomoćne 
letjelice. Oni su tamo jer su zaduženi za operacije neutralizacija nuklearnog naoružanja u svim regijama.Ne 
morate brinuti o njima osim ako nemate nuklearne bombe kod kuće. Obično rade s uključenim poljem 
nevidljivosti, ali ponekad se može dogoditi da bude vidljivo. Ponekad je potrebno isključiti polje radi 
deionizacije trupa letjelice. Ako postane previše ioniziran, mogu biti potpuno okruženi vodenom parom ili 
drugim čvrstim česticama (lito- meteorima). 
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P - Mythi, jesu li ovo fotografije nekih struktura na mjesecu? Možete li nam reći postoje li zaista i što 
su? Oprostite na fotografijama loše kvalitete! 

 

- Pa ta fotografija s vašim astronautom dio je jedne od nekoliko podzemnih baza, tamo ima mnogo starih 
baza koje su izgradile mnoge civilizacije koje su tamo bile, neke od njih ss stare milijardama godina. 
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- Ova druga fotografija prikazuje bazu rudarstva koja je još uvijek aktivna, u vlasništvu konzorcija 
Camelopardalis. Oni upravljaju raznim rudarskim jedinicama, nekoliko na vašem mjesecu većih od ove, 
uključujući i drugih rasa koje unajmljuju njihove usluge. 
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Ovo je epski svemirski brod. Bio je to veliki transportni svemirski brod drevne rase s Plejada. Ovaj stari brod 
potječe iz silazne civilizacije Plejada, koja živi na planetu koji kruži oko Deneba. U to vrijeme, prije više od milijun i 
pol godina, prevozili su razne sirovine, uglavnom biološke, sa Zemlje na svoj planet i morali su se suočiti s bitkom 
protiv drevne reptilske rase koja će dominirati trgovinom u vašem Sunčevom sustavu. Vaš je mjesec bio poprište 
mnogih bitaka u davnim vremenima. Tamo možete iskopati mnogo objekata i instalacija raznih drevnih 
civilizacija. Žao mi je što mogu reći da smo i mi, kao i mnoge druge rase sa Andromede, davno sudjelovali u 
mnogim ratovima. Danas diplomacija pokušava riješiti sukobe ideja, no u prošlosti su prilike i nedostatak 
reprezentativnosti vođa generirali mnoge sukobe među rasama. 
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- Ovaj visoki toranj ispod je cca. 13 milja visok, 3 milje u promjeru u podnožju, a vrh kupole je 4 milje u 
promjeru. Pripada konzorciju Camelopardalis i služi nekoliko drugih rasa kao svemirska stanica. Tamo imaju 
prolaz za transport ruda i drugih objekata. Možete vidjeti identičnu bazu na Saturnovom mjesecu, Lapetus-u, 
gdje primaju i pohranjuju ekstrakt materijala. Zemlja-Mjesec (Saturnov mjesec) . 
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P - Mythi, na ovim fotografijama NLO-a, oprostite opet, loše kvalitete, jesu li neke od letjelica vaše? Ako smatrate 
da to ne bi trebali izlagati, razumijem! 

 
- Pa vidim da imate mnogo zapisa. Bože, imate fotografiju stvarnog broda naše flote, i jednu starog modela. 
Vrlo dobro; Ovo nikad nisam zamišljao. Ne znam kako su bili vidljivi u vrijeme fotografija, ali to je ugodna 
greška. 

  
 

- Ovo je stariji model od prije 50 godina, izvrstan brod, vrlo siguran i pouzdan; imamo ih stotine u upotrebi 
između naših kolonija. Obično nije tako otvoren, otvara se zidom od vrste pleksiglasa za gledanje pri maloj 
brzini i zatvara trup tijekom plovidbe. Ove fotografije snimljene su brzini promatranja. 
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- Ova druga je trenutna službena letjelica u našoj floti; radi se o letjelici s vrlo naprednom umjetnom 
inteligencijom. Ovaj model je u upotrebi već 10 godina. Svijetle točke koje vidite su polovi plazmičke energije 
koji stvaraju potencijalne razlike između magnetskih polja, uzrokujući da se letjelica kreće prema naredbama iz 
navigacijskog sustava. Što je više svjetla, to je više energije za guranje letjelice. Kada je svjetlost praktički 
neprimjetna, svemirski brod samo u maloj brzini levitira protiv gravitacije. Velika razlika među njima je u tome 
što kada bilo koja nova letjelica "nauči" neku novu informaciju, automatski prelazi na sve ostale brodove flote, 
tako da svi dijele istu bazu podataka u stvarnom vremenu. Matični brod može nositi do 150 jedinica. 

 
Ops.: Mythi jako dobro, sretan sam što sam dobio te odgovore, sigurno će i prijatelji uživati. Također sada mogu 
imati fotografije vaših brodova na istaknutom mjestu na svom računalu. 

 
 
 

Video 18 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede - osamnaesti video – 20. studenog 2010. 
 

P - Steve pita: Zašto se čini da NLO-i ulaze u rezervoare slatke vode i jezera? Ulaze li da se sakriju od javnosti? 
Ulaze li u neku vrstu skrivenog podzemnog sustava? Toče li gorivo slatkom vodom? 

 

 

- Još u davna vremena Maja, postojale su baze s ulazima u jezera u različitim regijama, ali su bile zatvorene 
dugo nakon tehnološkog razvoja ljudi na Zemlji. Danas postoje podvodne baze u oceanima. Kada brodovi 
potonu u slatkovodnim jezerima, to čine posebno za deionizirati trupove za prikupljanje i filtriranje vodu za opću 
potrošnju na brodu. U regijama s velikim kretanjem zrakoplova i ljudi, također možemo odabrati da se 
zaustavimo na dnu jezera kako bismo omogućili odmor posadi, s malom vjerojatnošću da budemo uznemireni. 
Trenutno je čovjek gotovo posvuda, a kada su operacije blizu urbanih centara, jezera su mirna mjesta za 
pristajanje. Neka područja tehnologija nevidljivosti koriste različite tehnike koje stvaraju toplinu, a ako bi se brod 
spustio u područje poput polja, označio bi biljke, gotovo ih kuhajući, ocrtavajući svoju prisutnost. Ptice se 
obično sudare s poljem nevidljivosti i umiru od šoka. 
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P - Mythi, kakva je situacija s aktivnošću morskog dna? 
 

- Toplina nastala povećanom vulkanskom aktivnošću značajno mijenja temperaturu oceanskih struja. Već 
bi trebao uzrokovati neželjene učinke na vašu regionalnu klimu i ubrzati otapanje polova. I Atlantik i Pacifik 
zagrijavaju svoje lance, uzrokujući povećanje isparavanja i posljedične atmosferske promjene diljem 
svijeta. Povećana aktivnost u ovom trenutku veća je za 32% u odnosu na isto razdoblje prošle 
godine.Očekujemo da će ostati stabilan do ožujka sljedeće godine. 

 
- Govoreći o oceanu, samo za zapisnik, da danas imate tehnologiju za prevoditelje jezika, bili biste jako 
impresionirani kad biste saznali da niste jedina inteligentna bića s naprednim razmišljanjem na vašem 
planetu. Dupini i pliskavice također su napredni oblici inteligencije, mirna i nevina bića. Nedavno smo 
uključili njihove regionalne dijalekte koje su Arkturijanci učinili dostupnim. Pomogli su s mnogo informacija 
relevantnih za oceanska istraživanja i znaju da se neke od njih prebacuju s planeta radi vlastite zaštite. 

 
 

P - Mythi, prijatelj Clive postavlja čudno pitanje... što se prvo pojavilo na Zemlji, kokoš ili jaje? 
 

- Pa, nema problema, Clive, to je jednostavna stvar razvoja. Nitko se nije pojavio u prvom; bila je to samo 
adaptacija. Bio je to kontinuirani razvoj i prilagodba izvoru okoliša. Ptice su nastale iz razvoja gmazova. Dok su 
živjeli u vodi u kojoj su gmazovi počeli, nisu bila potrebna tvrda jaja, samo tanka gel posteljica, koja se otapa u 
vodi puštajući potomstvo u vodu da se razvije. Kada je razvoj natjerao neke vrste da migriraju na kopno, veći 
dio se vratio u vodu kako bi izmrijetio svoje mlade. Druge vrste koje su se proširile po unutrašnjosti, morale su 
prilagoditi svoja jajašca posteljica da se rodi u suhom, a potom je posteljica počela imati više otpornosti za 
zaštitu mladih u dodiru sa zemljom i pijeskom, pružajući način za razvoj fetusa zaštićeniji i toplo. I danas na 
Zemlji imate primjere svih stadija: gmazove koji svoje potomke stavljaju u vodu, poput žaba i slično, dok 
krokodili, gušteri i kornjače polažu jaja gdje posteljica ima gustu kožu nalik na kožu. I na kraju, ptice imaju 

posteljicu prekrivenu tvrdom kalcijevom ljuskom kako bi ih zaštitila od napada insekata, iz koje je nastala 
kalcificirana ljuska jajeta kako ih danas nazivaju "pileća jaja", poznata kao normalna jaja. Dakle, ovo je pitanje 
koje je nije baš na ovom pitanju. 

 
 

P - Clive pita o 10 najzagonetnijih drevnih artefakata pronađenih na Zemlji. Možete li nam reći koji su to 
artefakti? 

 
- Clive, arheološki gledano, nemamo sve informacije o artefaktima koje su ostale na Zemlja. Postoje milijuni 
planeta, od kojih svaki ima mnogo detalja iz povijesti. Odgovorit ću ako ima dostupnih informacija, 
uključujući sličnost s pričama o drugim planetima koje poznajemo. 
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- Ove sfere su vrlo slične oznakama minerala koje su koristili drevni rudari planeta. Civilizacija Camelopardalisa 
iznimno je drevna, i rudari u nekoliko solarnih sustava. Te su sfere naširoko koristile za označavanje svojih 
eksploatativnih rezervi koje su ispitivane na planetima mnogo milijardi godina. Sonde su bacale kugle 
programirane da emitiraju frekvenciju signala, a nakon preliminarnog pregleda, sustav za praćenje ih je mogao 
pronaći kasnije, ako bi se ta rudarska operacija izvršila. Ako imaju stari trag na sebi, ostavili su ih njihovi 
korisnici; skladište se nalazi u vašem solarnom sustavu na Saturnovom mjesecu, Lapetus-u. 

 

 
P - Kamenje Dropa - pronađeno u špilji staroj 12.000 godina u Kini, zajedno s nekoliko kostura humanoida, 
s velikim glavama. 

 

   
 

- Ovi diskovi minerala, kada su postavljeni u određenoj količini na jednu os na određenoj udaljenosti valne 
duljine, pojačavaju kozmičku energiju koja bi se mogla koristiti za slanje signala u nevolji. Prije više tisuća godina 
korišteni su monoliti stijena, programirani kao stalni odašiljač signala za prostornu navigaciju. Budući da su ovi 
humanoidi vjerojatno bili brodolomci iz svemira, nisu imali sposobnost programiranja, možda su izgubili osnovni 
sustav broda. Možda su pokušavali napraviti nekoliko antenskih pojačala kako bi održali točku apsorpcije 
energije koju bi neka spasilačka jedinica mogla uhvatiti. Vjerojatno su koristili prijenosne jedinice 
niskoenergetskih lasera za rezanje i stvaranje diskova; to se može analizirati jer u stvaranju moraju imati tragove 
visoke temperature. U tom kontekstu, drevne civilizacije zacijelo su provele vrijeme stvarajući svoje, kao simbol 
kontakta s onostranim. To je najprikladnije objašnjenje koje bi me moglo zadesiti, jer su rezonancije ovih antena 
bile način da isprobam rustičan tip EPIRB signala za pomoć. (Očajnički pokušaj spasa). 

 
 
 

P - Ica Stones, prije oko 13 milijuna godina - prije kamenog doba. 
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- Nemam evidenciju o ovoj vrsti artefakta, čekajte, OK, našao sam neke informacije. Ove su gravure iznimno 
stare, i od Inka, koje predstavljaju aspekte njihovih povijesnih iskustava koje su im pružili mentori. Većina su 
prije Inka, koje vlastiti narod smatra relikvijama predaka. Crteži dinosaura u interakciji s humanoidima dokaz su 
dugovječnosti ovih artefakata i ljudske rase 

 
 
 
 

P - Mehanizam Antikitere - mehanizam star 2000 godina potopljen u moru grčke obale. 
 

 
- Nisam našao ništa o ovom artefaktu. Izgleda kao neka vrsta mehaničke oznake vremena koju su izradili 
vješti  inženjeri strojarstva iz vaših davnih vremena. 
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P - Bagdadska baterija - pronađena zakopana u ruševinama starog 2000 godina u drevnom selu u blizini 
Bagdada. 

 

 

 
- Ove baterije su uvedene cca. Prije 4000 godina u starom Egiptu, od rase iz Andromede koja je pomogla stvoriti 
piramide. Štoviše, sve piramide su pomogli ovi ljudi, planet AT u Sunčevom sustavu iz Atouna u galaksiji 
Andromeda. Ovo je počelo kao ugodno. "Bogovi" su postavili primitivni ionizator s malim pločama od cinka, 
bakrene cijevi, magnezija i malo vode. Rekli su faraonu da mokri u posudu 7 dana. Nakon sedam dana donijeli 
su jedan plazmidni lanac između dva terminala ionizatora koji je zasvijetlio poput magije. Bilo je to hladno 
svjetlo, koje se ne grije, ali dovoljno osvijetljen za standarde tog vremena. Nakon početne šale, ovu tehniku su 
započeli s faraonima, koji su koristili sumpornu kiselinu ili ocat da bi baterije radile, ali bi sačuvali tajnu koja je s 
njima umrla nakon najnovije generacije egipatske elite. Filamenti plazme bili su pohranjeni čak i kao najveće 
blago koje su dali bogovi, svjetlost zvijezda. 
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P - Artefakt Coso - uvučen u mineralnu stijenu staru 500.000 godina. 
 

                                                                                                                                    

 
 
Ovo je stari visokonaponski izolator koji se koristio u starim sustavima proizvodnje električne energije za 
antigravitacijske pogone prije tisućama godina. Koristili su četiri do šest ovih izolatora na svakoj bobini generiranja 
polja na svemirskom brodu. To je za to vrijeme ostavilo neko osoblje za održavanje svemirske letjelice. Po vrsti 
dizajna, čini se da je to vrlo stara reptilska izolacijska jedinica. To je fantastičan komad arheološkog istraživanja. 
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P - Drevni model zrakoplova – objekti iz pre i sumerskog vremena, neki iz 5000. pr. 

 

          
  

 

- Pa, ovi artefakti koji prikazuju drevne svemirske letjelice bili su vrlo česte u kulturama tog vremena. Dali su 
ih izraditi u zlatu i predstavljali su posade brodova koji su donosili znanje o zvijezdama. Prije milijune godina, 
vrlo stare male službene svemirske letjelice koristile su mlazne potisnike, kakve danas koristite, jer su bile 
mnogo lakše od starih magnetskih navigacijskih jedinica, koje su bile velike i teške. Bili su poput vaših 
današnjih mlaznjaka i helikoptera. Kad su se vratili, pokupili su ih matični brodovi blizu zemlje. Naći ćete da su 
mnoge od ovih starih malih svemirskih letjelica na Mjesecu pale kao rezultat ranih borbi. 
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P - Divovske kamene kugle Kostarike - procjenjuje se na 2000 godina. 
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- Ove sfere, očito, već su uklonjene sa svojih izvornih lokacija u vašoj sadašnjoj središnjoj Americi, izvorno 
dizajnirani za točan prikaz Sunčevog sustava i njegove korelacije sa svim glavnim zviježđima, naglašavajući 
Plejade, uključujući proporcionalnost planeta. Kad su ih tamo postavili Plejadini kao spomenik, dar, nije 
bilo raslinja kao sada, a spomenik se savršeno vidio s vrha. 

 
 
 

P - Nemogući fosili - Ručno ugravirano u keramičku stijenu iz razdoblja krede, 65 milijuna godina. 
 

 
- Vi ste pametni ljudi. Siguran sam da ne moram odgovarati na ovo pitanje. Vrlo ste sretni što ste pronašli takve 
tragove. Mislim da ovo definitivno dokazuje stvar o kojoj je riječ. Koliko vas je negdje napisalo: "Bio sam 
ovdje"? Zemlju se posjećuje, istražuje i prati milijardama godina. Nije li prirodno pronaći tragove ovoga? Ako 
krenete tražiti, pronaći ćete još mnogo "neobjašnjivih stvari" vaših znanstvenika. 

 
 
 

P - Metalni predmeti izvan mjesta – Strojno ekstrudirane cijevi od vrste aluminija. Bili su inkrustirani u sloj 
krede iz razdoblja krede za koji se procjenjuje da je star najmanje 65 milijuna godina. 
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- U svakom dobu Zemlje, kada je počeo životinjski život, planeta je već mnogo milijardi godina bila izvor lova za 
nekoliko civilizacija. U sezonama lova odavde bi odlazili brodovi s tisućama tona mesa velikih gmazova. Ograde, 
kampovi, posuđe, ostali su na planeti bez brige. Mislim da se vraćamo na isti slučaj kao u prethodnom pitanju. 
Nadajmo se da ćete kroz drevne dokaze i dalje saznavati da ste vrlo nedavni stanari ovog teritorija, za koji tvrdite 
da je vaš "posjed". 

 
 
 

Video 19 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede - devetnaesti video – 5. prosinca 2010. 
 

P - Mythi, u posljednje vrijeme postoji val zabavnih filmova koji se bave invazijama vanzemaljaca, na nasilan 
način kako bi zauzeli planet. Osjećam se kao idiot koji te to pitam, ali postoji li ikakva šansa da se to dogodi? 
Pokušavaju li nas pripremiti na nekakvo službeno pretvaranje? 

 
- Ovo se već dugo događa na vašem planetu. Ove produkcije uvijek traže zabavu koja potiče vaš instinkt za 
preživljavanje kako biste motivirali uspjeh ovih produkcija. Da je neka vanzemaljska rasa navodno namjeravala 
napasti planet, ne biste bili živi čak ni da gledate njihov dolazak. To se danas ne može dogoditi, poduprto 
zakonima nekoliko galaktičkih zajednica diljem svemira; takvo bi djelovanje izazvalo uzvratnu akciju svih 
pacifističkih zajednica. Naši se brodovi danas smatraju jednim od najbržih i mogu obići planet za 90 sekundi 
brzinom napada. Ovdje u Mliječnoj stazi postoji nekoliko asocijacija solarnih sustava, koji su stvarne moći u 
odnosu na velike flote dostupne za sukob u nekoliko minuta. Zbog velikog kretanja svemirskih brodova u regiji 
nitko se ne bi usudio napasti Zemlju jer ne bi imao uspjeha u ovoj vrsti pothvata. Kao što sumnjate, ove 
produkcije mogu biti namijenjene simulaciji invazije koristeći postojeću opremu u vašem arsenalu vlada kao što 
su laseri kojima upravljaju zrakoplovi, zvučno oružje za gašenje parasimpatičkog sustava i drugo halucinogeno 
kemijsko oružje. Osim toga, mogu računati na reptilske brodove za vizualni efekt, ali samo kao vizualni efekt jer 
Reptiloidi nisu mogli ratoborno pomoći obmani, jer bi ih zaustavila patrolna letjelica poput naših i Plejadanaca. 
Ne bi imali nikakve šanse protiv nas. Pirati koje sam spomenuo na prethodnim sastancima, ne predstavljaju 
opasnost za integritet bilo kojeg planeta. Smatraju se, kako kažete, “kradljivcima kokoši”. Kao što uvijek 
naglašavam, uvijek budite spremni razlikovati lažno od istinitog, a lažno znate da su loše namjerne elite trenutne 
svjetske vlade. 

 
 

P - Mythi, pronašao sam 27 transportnih svemirskih brodova na fotografijama iz svemira, gdje sam dobio sliku te 
letjelice iz sustava Spica, mnogi od njih su pokvareni ili onesposobljeni, drugi su upaljeni, što sugerira da su u 
funkciji. Što su oni, i zašto su tamo? 
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- Mnogo je stotina velikih transportnih svemirskih brodova napuštenih u svemiru, poput starih brodova koji 
lutaju sami bez posade. U prijašnja vremena bilo je mnogo ratova. Govorimo o milijardama godina. Kako bi 
dobili zalihe materijala i hrane, transportni brodovi su često bili napadani, pljačkani i napuštani. Također su ih 
napali 
gusari, koji su iskoristili sukobe između planeta i ukrali ih u Sunčevim sustavima. Mnogo ih je i danas u upotrebi 
jer ne opravdavaju sve točke instaliranje transportnih pristupnika. Postoje milijuni planeta i milijuni 
komercijalnih sabirnih mjesta. Ovi brodovi su poput vaših vlakova, imaju nekoliko sekcija povezanih zajedno, a 
možete ih iznajmiti po potrebi za prijevoz vaših proizvoda. Oni prikupljaju gdje je potrebno putem operativnih 
ugovora. Prostor nije uvijek bio sigurno mjesto i nikada neće biti u potpunosti. Ovaj tjedan imali smo napad na 
poljoprivredni planet u udaljenom Sunčevom sustavu Andromede. Grupa brodova iz rase insekata nije uspjela 
sklopiti novi ugovor s njima i napala je planet. Sada su ih obuzdale snage Galaktičke Zajednice. Problemi će 
uvijek postojati i s njima se moramo nositi. Na svim ovim fotografijama su transportni brodovi, jedni prolaze 
kroz prostor prevozeći robu i ljude, drugi napukli i napušteni. Neke ne bi trebale biti tamo dugo jer zapamtite, 
ovim slikama treba vremena da stignu do vašeg teleskopa. 

 
 

 
- Clive to je jednostavno, to su sonde koje se distribuiraju na stotine kako bi istražile određena područja i, 
nakon završetka ciklusa misije, odlaze i čekaju da se teleportiraju u svoje izvorne jedinice. Svaki tim odgovoran 
za određeni broj sondi ima za cilj prikupiti vaše jedinice kako bi olakšao prikupljanje. Čini se da neke skupine 
namjerno napuštaju svoje uređaje kako bi ometale promatrače. Energetski raspon sonde, budući da je mokar, 
stvara različite spektre boja ovisno o kutu koji se promatra. Nakon što se osuši, reflektira cijeli spektar i postaje 
bijela ili srebrna točka. 

 
 

P - Clive pita, imam ovu sliku snimljenu na mjestu gdje se osoba iza djevojke nije vidjela dok se film nije razvio. 
Ova fotografija (fotografija iz Cumbrie ) izazvala je mnogo kontroverze i još uvijek nema objašnjenja o tome tko je 
to bio. Možeš li objasniti? 
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- Clive, dobivate vrlo zanimljive dokaze sa svojim starim fotoaparatima, ali to je mala fotografija.Nisam siguran, 
ali korištenje ove vrste kostima sigurno bi moglo biti sa Plejada, ne mogu reći da jest, ali izgleda kao na ovoj 
staroj fotografiji. Odavno se bave kontrolom vojnih aktivnosti na vašem planetu, a njihov kostim podsjeća na 
ovaj kada su na terenu izvan letjelice. Njihov kostim reflektira i upija svjetlost, obično prođu nezapaženo, ali 
film je trebao uhvatiti susjedne frekvencije kako bi registrirao njegovu vjerojatnu prisutnost na mjestu. Danas 
su trebali ispraviti ovaj detalj. Nemam pojma što je radio na tom mjestu, ali čini se da je tamo. Vjerojatno bi 
brod trebao biti parkiran pored tog mjesta s uključenim poljem nevidljivosti. 

 
 

P - Mythi, stari bivši vojnik, sada ima 80 godina, sebe naziva promatračem izvana, vrlo prestižan. Kaže da su 
ljudi koje su stari Sumerani, stanovnici Nibirua zvali Anunaquis, manipulirali našim DNK, te da su oni i dalje 
glavni ovdje na planeti kao pravi vlasnici. Što kažete na ovu informaciju? Poklapa se s onim što ste nam već rekli 
o ovoj stvari. 

 
- Kao što sam ranije rekao, rasa koju nazivate da dolazi s Nibirua više ne boravi u tom sustavu. Oni su u novim 
kolonijama u drugim solarnim sustavima Mliječne staze.O podrijetlu ljudi, razmislite ponovno, ako ste već bili 
genetski izmanipulirani od strane jedne rase, bi li na planetu postojalo mnogo različitih etničkih grupa i kultura? 
Znanstveno rečeno! Kolonizacija Zemlje bila je rezultat privlačenja civilizacija kao što sam ranije rekao. Nema 
više Anunaquisa među onima koji žive ovdje, niti bilo gdje drugdje u vašem Sunčevom sustavu. O " činjenica je da 
postoje rase koje se danas razmnožavaju samo umjetnim putem, poput vaših oplodnji u epruvetama, i to je 
normalan postupak za te rase. To ne znači da nisu prava bića. Biomehanički robot je sasvim druga stvar. Sivi i 
druge pasmine koje lutaju ovdje su prava, živa bića. Ovo je ratoborna i opasna ideja koja bi mogla stvoriti osjećaj 
da niste krivi za ubijanje živih bića, temeljeno na činjenici da su bića "različita". 

 
 

P - Mythi, neki znanstvenici, uključujući NASA-u, ismijavaju informacije o Nibiru sustavu, tvrdeći da je njegova 
orbita od 3.600 godina toliko eliptična da bi to bilo nemoguće. Oni dokazuju proračunima zvjezdanih orbita 
da nije postojao sustav Nibiru. Možete li to bolje objasniti? 

 
- Pa ja objasnit ću dalje. Ako radite izračune na temelju Sunca kao uporišta gravitacijskog sustava, oni su 
potpuno u pravu. Oni znaju da nije tako. Orbite Nibiru sustava održava se sustavom koji bi se mogao 
nazvati "binarnim". Vaše je Sunce s jedne strane eliptične orbite, a mala crna rupa s druge strane. Oni znaju 
za postojanje male crne rupe s gravitacijskom silom 1,2 puta većom od Sunca (1,2) oko koje Nibiru sustav 
pravi krivulju na drugom kraju svoje orbite, odbačen unatrag. Bio je to vrlo stabilan sustav, sve dok jednog 
dana, prije nekoliko milijuna godina, crna rupa nije dovoljno oslabila da sustav prođe tangencijalno, 
izgubivši se u svemiru. Vaši znanstvenici znaju o čemu govorim, ali će to poricati kad god mogu jer se tu 
nema što učiniti. Vaša vlada ne bi izdržala pritiske vaših nacija koje traže rješenja; bilo bi predvidjeti kaos. 
Sada imate 

informacije koje su potrebne za razumijevanje stabilnih orbita Nibiru sustava. 
 
 

P - Mythi, U Adenskom zaljevu, uz obalu Jemena, Rečeno je da su zvjezdana vrata otvorena za svemirske 
letjelice u radu. Znate li nešto o tome? 

 
- Vidite, postoji mnogo portala koje generiraju veliki matični brodovi koji mogu djelovati na daljinu na 
mjestima koja su unaprijed vremenom određene misije. Bila je to tehnika posljednje generacije otvaranja 
nekoliko zportala na kratko vrijeme na raznim mjestima na planeti. Postoje veliki matični brodovi koji bi 
mogli utjecati na ravnotežu sustava koji je već nestabilan, a vremenski udaljeni portali način su izbjegavanja 
izravnih smetnji. To' brži je i lakši prijenos mnogih brodova u određenoj regiji, a da ih ne morate izbaciti iz 
atmosfere planeta ili daleko od nje. Ovi portali su bezopasni za ljude i samo prenose letjelicu programiranu 
ispravnim potpisima kroz sam portal. 
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Video 20 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video dvadeset – 5. veljače 2011. 
 
 

P - Mythi, neki kažu da se geografski polovi već obrću; očito sunce i mjesec u posljednje vrijeme su potpuno izašli 
iz svojih pozicijskih normi. Što se zapravo događa s planetom? 

 
 

- Događaju se dvije različite stvari. Prvo, preokret polariteta magnetskih polja uzrokovan je prolaskom 
planeta Sunčevog sustava u donju hemisferu galaktičke ravnine. Drugo, kut osi Zemljine rotacije mijenja se 
približavanjem Nibiru sustava. Vaše reference koje se odnose na Sunce, Mjesec i druga nebeska tijela koja 
vidljivo mijenjaju položaj. Što je veća aproksimacija, veći je tektonski pokret i neuravnoteženost težine 
Zemljine kore koja uzrokuje da os rotacije traži položaj koji uravnotežuje cjelinu s obzirom na gravitacijske sile 
sustava. Zemljina os će tek nakon prolaska Nibiru sustava pronaći svoj konačni položaj, jer tek kada se 
razlikuje od sustava, ravnotežna sila planeta će pronaći svoju stabilnu točku. Sve dok se Zemlja ne vrati u 
točku rotacijske ravnoteže, ona će postati izrazito nestabilna, sve manje i više da bi se konačno stabilizirala na 
novoj referentnoj točki u odnosu na Sunce, koja će se jako razlikovati od trenutnog referentnog kuta. 
Ekvatorijalna regija planeta može uključivati Antarktik. Postoji mnogo varijanti za izračunavanje i ovisi o 
tektonskom kretanju koje je u cijelosti gotovo nedokučivo. Imamo precizan pregled svega što se dinamički 
događa, ali će ovisiti o brojnim interakcijama sila u prolasku Nibiru sustava jer bi u ovom prolazu mogao 
izgubiti neke od svojih planeta, mijenjajući svaki prethodni izračun jer će također postati izrazito nestabilan. 

 
 

- Zamislite tešku loptu koja se vrti u svemiru, probodenu dugačkom šipkom koja predstavlja rezultantni vektor 
gravitacijskih sila Sunčevog sustava. Ako protresete bilo koji kraj tog štapa, lopta će izgubiti ravnotežu i početi se 
njihati na svojoj osi rotacije. Sustav Nibiru se ovaj put petlja s donjim krajem palice, a nakon dodavanja privući 
će loptu, uzrokujući da se ona dalje zamahne, te će se promiješati gornjim krajem štapa kada prolazi kroz vrh 
svoje orbite. Prilikom povratka, isto će učiniti na obrnuti način, da se odmakne i ne utječe na loptu. Nakon 
nekog vremena, lopta će povratiti ravnotežu, prestati se tresti i stabilizirati u najboljem položaju za interakciju 
sa sustavom. Ono što će odrediti konačni položaj štapa u odnosu na sustav je koncentracija površinske mase 
planeta, odnosno gustoća masa u njegovom novom tektonskom preuređenju. Kada se nebesko tijelo rotira 
između gravitacijskih sila, njegova najveća koncentracija mase uvijek će biti u ekvatorijalnoj zoni. 

 
 

- U konkretnom slučaju Zemlje, imate vrlo velik Mjesec, i to je veliki čimbenik u balansiranju brzine i velika je 
varijabla težine u jednadžbi ravnoteže budući da podiže velike količine vode u svojoj tangenti, čineći da se težina 
različito raspoređuje na površini. Imat će ulogu u konačnom položaju vaše osi, ovisno o tome gdje se oceani 
nalaze nakon tektonskih pokreta. Kao što možete vidjeti po svim izloženim varijablama (što je samo mali dio) 
ovo je ogromna jednadžba. 

 
 

P - Steve pita: Dajete li nam dopuštenje da dijelimo povjerljive informacije s NASA-inim znanstvenicima 
uključenima u bilo koje od ovih istraživanja? 

 
- Steve, NASA ima puno više znanja o tehnološkim detaljima nego što možete zamisliti. Ne možemo započeti 
raspravu o tehnologiji dok se Zemlja ne smatra prikladnim društvom za određene razvoje. Čak ni Reptiloidi sa 
svim namjerama da dijele planet možda neće pružiti tehnologije koje će vašu vladu dovesti do vašeg pokolja. 
Oni stvaraju ovisnost o tehnologiji, ali na pametan način, kako ne bi aktivirali planetarne organizacije poput 
Galaktićke Zajednice. Shvaćamo da su vaše vlade izrazito korumpirane i elitističke zbog činjenice da već imaju 
nekoliko tehnologija u svojim depozitima, koje bi mogle unaprijediti razinu razvoja vaših naroda za stotinu 
godina, ali ih ne namjeravaju koristiti u ovom trenutnom kontekstu.Stoga smo spremni i gledamo što će biti 
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na njihovom dnevnom redu za vašu populaciju. Vjerujemo da žele biti spasitelji novog društva nakon svih 
očekivanih događaja i mogu stvoriti novo društvo bez ograničenja koja im se nameću u ovom trenutku. 

 
 

P - Mythi, imam ove slike autopsije obavljene prije više od 50 godina, koja je uključena u mnoge kontroverze 
o njezinoj autentičnosti, je li to stvarno? 

 
 

Autopsija – Roswell 

 
- Da, stvarno je. Ova bića su humanoidi koji žive u kolonijama na planetima koji kruže oko Rigel Kentaura i 

bliski su susjedi. Oni nisu Sivi; imaju tjelesnu konstituciju više kao Plejadani, Zemljani i ja, ali nemaju dlake na tijelu 
i nižeg su rasta, kao ja. Oni su uvijek na istraživanju ovdje na Zemlji. Prije nekog vremena imali su katalogizirane 
dvije nesreće bez preživjelih. Čini se da je na ovoj fotografiji žena koja je umrla u Sjevernoj Americi u drugoj 
nesreći, koja nije imala određeni uzrok. Prva nesreća dogodila se na karibskom otoku Martiniku 1902. godine u 
znaku vulkanske aktivnosti. Oni su napredna rasa u znanosti i posebno su usredotočeni na planetarnu arheologiju. 

 
 

P - Steve pita: od čega se sastoji vaša tjelesna materija iu kojim razmjerima? 
 

- Steve, naše tijelo je humanoidno kao i vaše. Svi humanoidi i reptiloidi imaju vrlo slične proporcije. Obično cca. 
60% je voda. kemijski govoreći, proporcije variraju ovisno o okolišu svakog planeta, ali u prosjeku imamo 
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otprilike: 60% kisika, 20% ugljika, 10% vodika, 3,9% dušika, 2,4% kalcija, 1,25% fosfora, 0,1% kalija, 2,35% 
ostalo minerali. 

 
 

P - Steve traži primjer drugog vanzemaljskog života i od čega se sastoji njihova tjelesna kemija? 
 

- Steve, postoje različiti oblici života prilagođeni vrlo nepovoljnim uvjetima okoliša, od ekstremnih niskih 
temperatura ili visokog, ultra visokog tlaka, do otrovnih okoliša po standardima životinja i biljaka općenito. 
Toliko je kombinacija da bismo se satima, možda danima, raspravljali o ovoj temi. Postoje milijarde mikro i 
makro- organizama koji imaju sastav, ono što nazivate genetskim kodom, potpuno nadograđen na druge 
kemijske sastave. Ako tijelo ne može pronaći kalcij za svoju strukturu, prilagodit će ono što postoji u okolišu 
kao što su kristali i drugi minerali, silicij dioksid, a ponekad i metalne čestice. Također postoje mnogi entiteti 
koji koriste energiju i plazmu visoke gustoće za formiranje i razvoj svojih struktura. Ove strukture mogu 
hraniti fotone i druge ionske čestice kako bi fizički rasle na mjestima gdje ništa nije dostupno kao u 
otvorenom prostoru. 

 
 

 
- Steve, NASA i vaša vlada odavno su primili puno vanzemaljske tehnologije. Energetski pretvarači temeljeni 
na dušiku, bez operativnih troškova, tehnologije programiranja, molekularni oblici života s prilagodljivim 
genetskim kodom za konzumiranje materijala koji se smatraju zagađivačima za humanoide, sintetički oblici 
života koji se smatraju standardima humanoida koji mogu metabolizirati organski materijal u minerale, među 
mnogim drugim prijenosima tehnologije. Neke od tih stvari dobivene su reinženjeringom alata i opreme 
zaplijenjene iz srušenih svemirskih brodova. Druge tehnologije su razmijenjene za biološki materijal i značajke 
kao što su operativne baze podzemne gradnje, izgrađene za Reptiloide i njihove Sive.Vidite, kada kažem 
"njihovi Sivi" mislim na specifičnu rasu Sivih koji rade s njima; molim vas nemojte generalizirati. To je kao dobra i 
loša društva koja imate ovdje, na vlastitoj planeti. 

 
 
 

P - Mythi, neki regionalni događaji poput uginuća ptica i riba bez službenog objašnjenja događaju se početkom 
ove godine, znate li zašto? 
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- Kao što znate, Vaša vlada kemijski manipuliraju prehrambenim lancima otkako su počeli prskati zrak. Ptice i 
ribe prve su osjetile posljedice zaraze nanoelementima. Pad u lancu ishrane je tehnika kojom se ljudi drže 
ovisnima o tome što vaša vlada može ispuniti u vezi s hranom za život. Ti događaji se moraju pomnožiti sa svim 
područjima u kojima vaše vlade "zasijevaju" vašu atmosferu. Ako nemate kamo otići ili nemate ništa za jesti, 
neizbježno biste morali otići u područja koja je unaprijed definirala vaša vlada kako bi obuzdali mase. Tamo će 
odlučiti tko će živjeti, a tko umrijeti da bude pokopan na mjestima koja su također unaprijed odredili.Samo 
jedno može spriječiti "izbor" vaših vlada: sama priroda. Prirodni procesi preuređivanja planeta pobrinut će se za 
čišćenje i pripremu čitavih regija i kontinenata za novi kontekst. Oni to znaju, ali očekuju da će priroda biti 
"dobronamjerna" s nekim područjima koja se smatraju bitnim za njih. Trebali biste biti spremni za ovu godinu. 
Kada Nibiru bude nedvojbeno vidljiv, zataškavanja će se početi rušiti, vlade će početi poduzimati drastičnije 
mjere da obuzdaju ljude koji traže rješenja koja ne postoje. Vremena počinju biti teška za sve. 

 
 

P - Kako je kretanje izvanzemaljskih promatrača i suradnika? 
 

- Samo registrirani brodovi, znamo za njih 320 koji kruže ovaj tjedan ovdje. Mjesečeve baze su izuzetno 
zauzete brodovima koji dolaze i odlaze. Iskreno govoreći, Zemlja je planet koji je važan za previše rasa zbog 
bogate biološke raznolikosti koju ima. Vaš ogroman mjesec i orbitalna udaljenost od Sunca čine Zemlju 
oazom, to je osnova za veliki broj zvjezdanih kolonizacijskih projekata. Nitko se ne može miješati u prirodne 
događaje, ali svi žele vidjeti što će se dogoditi i, ako je moguće, surađivati kako Zemlja ne bi na kraju postala 
neplodno mjesto. Velik dio vaše bioraznolikosti već je prebačen na veliki broj planeta prema karakteristikama 
svake od njih, budući da bi svaki mogao udomiti nekoliko vrsta. 182 planeta su utočište vrsta prenesenih s 
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planete Zemlje. Ako bude potrebno, bit će vraćeni na planet na novi početak. za veliki broj zvjezdanih 
kolonizacijskih projekata. 

 
 

Video 21 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – video dvadeset jedan – 17. ožujka 2011. 
 

P – Mythi, cijeli svijet šokirao je događaj u Japanu, sva razaranja uzrokovana tsunamijem 11. ožujka. Je li 
se moglo nešto učiniti da se takva situacija predvidi? Viđene su neke neidentificirane sonde kako lete 
iznad napredovanja tsunamija. Znate li tko su bili? 

 
- Pa, odgovarajući na prvo pitanje, ne, ništa se ne može učiniti da se spriječi ovakva reakcija tektonskog 
stresa. Već sam upozoravao na ovu regiju da bude na oprezu; ovo je mali primjer onoga što se može dogoditi 
oko pacifičkog vatrenog prstena. Sve smo pratili prilično izbliza. Pratili smo podvodnu vulkansku aktivnost, 
kada smo zabilježili potres i naknadni udarni val koji je izazvao tsunami. Drugo pitanje, da, sonde koje su 
nadlijetale to područje bile su naše. Njima nije upravljao naš tim, već iz druge jedinice naše flote. Nažalost, za 
sada možemo samo promatrati. Imamo čvrste naredbe da ne dolazimo u izravan kontakt s ljudima. Ako dođe 
do globalne katastrofe, siguran sam da ćemo dobiti naredbu za djelovanje. Imamo četiri jedinice koje 
pokrivaju područje, s još nekoliko arkturijskih brodova. Moj brod je na mjestu zvanom Tokelau koje jasno 
odjekuje simptome stresa, radi analize tektonske aktivnosti između ploča. Južni Atlantik će također pokrenuti 
velika tektonska kretanja, slabljenjem magnetskog polja u regiji. Vulkanska aktivnost raste eksponencijalno. 
Arkturijanska baza na Atlantiku u stanju je visoke pripravnosti za nadolazeće događaje. U antarktičkoj bazi 
veliki pokret znanstvenika označava moguću neminovnost događaja. 

 
 

P - Mythi, budući da si dok zapravo radite svoja istraživanja na području Pacifika, znate li išta o curenju 
radijacije iz nuklearnih elektrana u Japanu? 

 
- Pa, curenja su još mala. Čekamo da vidimo hoće li Japanci imati kapacitet da obuzdaju najveći učinak. Ako se 
jedna jezgra otopi, možemo intervenirati da je neutraliziramo, ako imamo tu dozvolu za to. Postoje tehnike 
tuneliranja energetskih polja, koje ne ostavljaju utjecaj na ono što je unutra, ali ih ne izostavljaju. Postoje polja 
energije izvan fizičkih mogućnosti na vašem trenutnom planetu. Ovdje se mogu obratiti, ali ne i podignuti. 
Teško je za objasniti. Prilikom korištenja prljave energije, barem kontrolni sustavi i sigurnost moraju održavati 
redundantna rješenja, kako bi se spriječilo da se takve stvari dogode. Čini se da ti sustavi nisu bili ispravno 
dizajnirani za nestabilnu regiju poput Japana. Ako se curenje poveća, to bi moglo dodatno uništiti nesigurnu 
biološku ravnotežu cijele regije, uključujući zapadnu obalu Sjeverne Amerike. Ali curenje nije najveća prijetnja. 

Ako dijelovi Japana budu potopljeni tektonskom interakcijom, i ove će biljke biti potopljene. U svakom trenutku 
ćete imati vijesti o potopljenim regijama oko pacifičkog vatrenog prstena. 

 
 

P - Mythi, pred nama, što je rezultat promatranja trenutne aktivnosti koju registrirate? 
 

- Vidite, kao što sam već rekao, ove će godine vaša Sjeverna Amerika i Azija pretrpjeti veliku promjenu na 
svom teritoriju. Bit će to događaj uzrokovan pomicanjem tektonskih ploča. Ne može se spriječiti. To će 
utjecati na planet u cjelini. Ekonomija planeta također se mora urušiti nakon ovog događaja. Vaše vlade sve 
to znaju. Oni su spremni upravljati katastrofom na svoj način. Drastično smanjenje svjetske populacije počet 
će u Aziji i Sjevernoj Americi, generirajući kaskadne događaje diljem svijeta. Malo će biti kao što je sada. 

 
- Jedina mjesta s malo više šanse za preživljavanje su podzemna skloništa, ali to ne eliminira činjenicu da mogu 
postati grobnice, kao u slučaju da ta područja budu potopljena ili prekrivena stotinama stopa snijega u novim 
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- Ne bježite u druge regije u potrazi za sigurnošću; nijedno mjesto nije sigurno u ovom preuređenju planeta. 
Neizbježno možete odgoditi danima ili mjesecima, ali planet će se stabilizirati tek tijekom 2013. Ne 
zaboravite zadržati svoju osobnu frekvenciju na visokoj razini, samo ovaj stav može nekako pomoći vama i 
vašoj obitelji. Izbjegavajte slijediti upute svojih vlada; pokušajte preživjeti bez žrtvovanja drugih, odnosno 
pokušajte preživjeti kroz to bez nanošenja štete drugima, inače se ne isplati preživjeti. 

 
 

P - Mythi, objavljen je ovaj video koji prikazuje sondu koja djeluje protiv probnog lansiranja projektila u 
zračnoj bazi Vandenberg. Možete li nam reći što je to? 
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-Da, ovo je Plejadska sonda i, budući da je izuzetno brza, može onemogućiti nuklearne bojeve glave kao i 
navigacijske sustave. Čak i ako je projektil već pušten, prespor je prema našim standardima. Sonda može 
doseći 100 milja u sekundi ako je potrebno. Kao što sam rekao, Plejadini su preuzele odgovornost za 
deaktiviranje takvog oružja diljem svijeta. 

 
 

P - Na ovoj satelitskoj fotografiji vidimo objekt izvan aviona... je li to sonda? Svemirski brod? Zašto se to ne 
vidi na slici? 

 

 

- Ova fotografija prikazuje svemirski brod koji prolazi brzinom mnogo većom od aviona. Brzina je veća od 
okidača kamere s vašeg satelita, pa snima samo trag prolaza. Ovaj brod mora da putuje brzinom većom od 5000 
milja na sat, sporo za svoje mogućnosti, ali prebrzo za statički okidač kamere. 
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P - Mythi, imamo ovakve satelitske fotografije koje pokazuju širenje kemijskih sprejeva u atmosferi. Bili bi 
nekako eliminirani? 

 

 
- Kada letimo, vidimo mnoga područja u ovim uvjetima. Nažalost, kad sve padne na tlo, može se apsorbirati, 
a bit će i za biljke i životinje. Trebat će nekoliko mjeseci da se sva ta kontaminacija s kišama smiri. Ne 
razumijemo kako su vaši narodi apatični i ne reagiraju protiv ovih napada na prirodu vašeg planeta. Vi ste, u 
svojoj velikoj većini, dobar narod, ali ne znate birati svoje vođe. Oni rade što žele s vama i planetom. 
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P - Mythi, dobio sam pitanja o kometu ELENIN, koji se približava Sunčevom sustavu. Je li to Nibiru? Možete 
li razgovarati o tome? 

 

- Pa, mislim da je komet koji nazivate Elenin fragment koji prethodi Nibiruu, samo nekoliko dana naprijed. 
valjda je to to. To je rezultat posljednjeg prolaska Nibirua kroz Sunčev sustav. Nakon sudara jednog od 
njegovih planeta s Jupiterovim mjesecom, komet je bio rezultat koji, poput Halleyeva kometa, je postao dio 
sustava. To je tvrda željezna jezgra planeta koja se sudarila cca. prije 3600 godina. Ova jezgra bačena je 
prema orbiti Sunca i tako je započela istu eliptičnu orbitu kao Nibiru. Mijenja svoj kut putanje za svaki 
prijelaz; planeti međusobno djeluju ovisno o svom relativnom položaju kako bi se to dogodilo. Elenin, ako je 
to ono o čemu pričaju, pomno prati Nibiru, ali to nije važno u usporedbi s Nibiru masom. Nibiru će u rujnu 
proći 0,423 AJ od Zemlje. Najgori slučaj, 0,15 AJ, bit će u listopadu ako skrene svoju rutu tijekom prolaska 
galaktičkom hemisferom. 

 
-Nibiru se približava i bit će viđen kao drugo sunce za sve na Zemlji ove godine. Ne postoji način sakriti sustav 
takve veličine. Nibiru sustav u cjelini je četiri puta veći od planeta Jupitera. Nibiru nema mogućnost da 
pogodi planet Zemlju, ali će završiti preuređenje tektonskih ploča. Njegova velika masa, koja nije dio trenutne 
ravnoteže sustava, istovremeno će destabilizirati planete cijelog Sunčevog sustava. S ovim preuređenjem, 
Zemlja će konačno imati svoje definirane geografske polove za sljedećih 3600 godina. 

 
- Pa ovo je opći scenarij; nastojat ćemo pomoći što većem broju preživjelih. Ovo je kozmički događaj koji 
nema palijativ; mora se dogoditi da se planet preuredi u drugu perspektivu i auru. 

 
Napomena urednika: Ako prvi put čitate ovaj dio pdf-a, Mythi objašnjava u Videozapisu 108 intervenciju CG-a 
u događajima Nibirua i Elenina u naše ime. 

 
 
 

Video 22 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video dvadeset dva – 17. travnja 2011. 
 

P – Dobili smo video koji je napravila sonda Kaguya kako kruži oko Mjeseca, snimajući veliku zgradu koja je 
po proporcijama prilično velika. Možete li reći što je to? Ostali objekti snimljeni na površini Mjeseca 
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- Vidite, na vašem Mjesecu postoje velike zgrade. Čini se da je to dio koji se pojavljuje na površini velike 
podzemne baze. Ove lunarne baze koristi nekoliko tvrtki, uključujući Reptile. Postoje velike radionice i 
laboratoriji za aklimatizaciju biljaka i životinja kao i drugih sirovina. Tu rade mnoge rase. Bili smo u nekoliko 
tamošnjih baza kao i Arkturijanci, naši istraživači. Čudno da nije reflektirala svjetlost jer obično ove baze 
imaju uključeno energetsko polje. 

 
 

Q - Mythi, u Atlantiku su se pojavili ogromni vrtlozi koje naši znanstvenici i oceanografi ne mogu objasniti. Osim 
što su bili vrlo veliki, rotirali su se u smjeru kazaljke na satu, kada bi trebali raditi suprotno umjesto da su iznad 
ekvatora. Koje je objašnjenje? 

 
- Pa, anomalno ponašanje oceana je posljedica velikih varijacija u silama koje djeluju na temperaturu i 
magnetski tlak. Uz veliku aktivnost na rubovima svih tektonskih ploča planeta, zagrijavanje pojedinih 
područja nesređeno mijenja strujanja, uzrokujući promjenu regionalne klime, stvarajući lančanu reakciju. 
Zona niskog magnetskog tlaka u južnom Atlantiku toliko je izražena da tjera ovakve reakcije, jer u stvarnosti, 
vaš ekvator više nije tamo gdje je bio, magnetski govoreći. Vrtlozi koji rotiraju u suprotnom smjeru od regije, 
demonstriraju promjene u magnetskom preokretu planeta, koje su već u tijeku.
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  P - Što se tiče vaših informacija u istraživanjima Pacifika, kakav je tijek stvari? 
 

- Nažalost, vijest nije dobra. Australska ploča počela je reagirati na pritisak. Novi Zeland mora doživjeti veliki 
porast aktivnosti. Japan je na rubu velikih problema na svojim teritorijima, vulkanska aktivnost će se povećati 
tijekom ovog mjeseca. Nitko ne može učiniti ništa da to izbjegne. Diljem Pacifika aktivnost će se povećati 
zbog povećane aktivnosti u Aziji. Još jedan brod naše flote vodi nas u Pacifik. Vratimo se redovnim 
aktivnostima u južnom Atlantiku između otoka Tristan da Cunha i otoka Trinidad, blizu podnožja 
Arkturijanaca. 

 
- Vidite, Zemlja je izvorno bila otprilike veličine Marsa kad je bila usijana. Mars je prirodno bio manji nego 
danas. Zemlja raste brzinom izjednačavanja unutarnjeg tlaka s ohlađenom vanjskom korom. Kako se 
materijal hladi do svoje atomske reakcije, proporcionalno se širi. Taj rast uzrokuje pomicanje tektonskih ploča 
koje se nastavljaju povlačiti. Kada vanjski učinak ubrza ovaj proces kao povećanje čestica sunčevog zračenja 
smanjenjem magnetskog polja zaštite, Zemlja raste brže, uzrokujući kataklizme. To je upravo ono što se 
događa u ovom razdoblju do 2013. Glavni učinak Nibirua u ovom procesu bit će prisiliti određene 
najmasovnije ploče, da se pomaknu više od drugih, i uzrokovati plimu koja zapljuskuje globus dok se Zemlja 
okreće, podižući oceane tangencijalno na njihov utjecaj. Ovo će biti kraj procesa čišćenja planeta, priprema 
za novu eru koja će započeti. 

 
 

P - Mythi, neki prijatelji žele znati više o curenju radioaktivnog materijala u Japanu jer su tamo ili blizu. Možete li 
nam reći što znate o tome? 

 
- Čini se da je curenje kontrolirano, ali u regijama gdje je tlo narušeno potresima, nuklearne elektrane treba 
staviti izvan pogona i betonirati njihovu jezgru kako bi se spriječila daljnja šteta. Opasnost nije samo za njih u 
Japanu; to može utjecati na sve zemlje u kojima će se dogoditi najgore. Ako jedan od njih potone u ocean, bit 
će već betoniran kako bi se kontaminacija svela na najmanju moguću mjeru. Neugodna, ali moguća alternativa 
za izbjegavanje nestašice bila bi korištenje elektrana na naftu, kako bi se, po našem mišljenju, što prije 
omogućilo gašenje svih nuklearnih elektrana u regiji. Ali to su odluke koje mogu donijeti samo japanske vlasti 
ako imaju razboritost za to. 

 
 

P - Čini se da je ovaj komet Elenin bio samo paravan za Nibiru. Naravno, prema neslužbenim teorijama, ovo 
bi bilo kodno ime za skretanje pozornosti jer, prema izvorima, Rus koji ga je otkrio svojim teleskopom ne 
postoji. Imate li vijesti o Nibiruu? 

 
- Zaista mi je bilo čudno kad ste me prije nekog vremena pitali za ovu Eleninu. Nisam znao što nazivate 
meteorom koji ide ispred Nibiru sustava jer nije važan da bude primjećen. Vaša vlada namjerno 
pušta informacije, samo ne objašnjavajući na što se točno odnose. 

 
 

P - Ali Mythi, Maje su odredile dugi kraj kalendara za 21. prosinca sljedeće godine, Nibiru nije malo poranio? 
 

- Vidite, Maje nisu doslovno spominjale Nibiru. Više su bili zabrinuti zbog galaktičkog poravnanja sa 
središtem Mliječne staze. Zamislite da imate antenu za satelitski prijem na svom krovu. Kada se poravnate sa 
satelitom, ne bi li on uhvatio cijeli energetski signal za primanje prenesenih slika? Zamislite sada, poravnanje 
Sunca i Zemlje u središtu galaksije, koja je generator snažne energije koja sve to održava na okupu i 
ravnoteži. Zemlja je preokrenula svoju jezgru; veliki magnet će promijeniti položaje. Kada su ove informacije 
o univerzalnim pokretima proslijeđene Majama, odgovorili su im samo na postavljena pitanja. Nisu im rekli 
za Nibiru jer ih 

nisu pitali. To je bilo drugačije sa Sumeranima jer je Nibiru bio prisutan ovdje tijekom njihovog razdoblja 
civilizacije, a zatim je zabilježen. Prolazak Nibirua samo je još jedna koincidencija u ovom kontekstu na kraju 
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jedne ere. Od 21. prosinca 2012. voda se već zagrijava u vatri, a to će biti datum kada će proključati; prije 
toga, dovoljno će se zagrijati. 

 
 

P - Naš prijatelj Sukram pita, zašto se Andromeda Alien poput vas ne pojavi i ne pomogne svijetu da se 
promijeni u pravom smjeru? Zašto to dopuštate? 

 
- Šukrame, ti si dio civilizacije koja se razvila sama od sebe. Da bi bio spreman, mora se rasti na vlastitim 
korijenima. Ako uberete biljku prije nego što generira svoje sjeme, neće ponovno niknuti. Ne možemo 
zaustaviti lekciju koja je u tijeku. Znam da je teško razumjeti jer instinkt preživljavanja uvijek govori glasnije, ali 
morate razumjeti da se to smatra konsolidiranom rasom; morate pronaći vlastite načine da to učinite. To mora 
doći iznutra, od vaše savjesti do vaše aure. Kao što sam ranije rekao, možemo pomoći da se ostaci društva 
uklope u novi kontekst, ali tek nakon promjene frekvencije planete, što je sljedeći korak. Ali ne brinite o tome 
jer je sve unaprijed utvrđeno univerzalnim zakonima. Uvijek ćete biti, rekao sam uvijek, na pravom mjestu da 
razvijete svoje sjeme, budite sigurni i sretni zbog toga. Ali ne brinite o tome jer je sve unaprijed utvrđeno 
univerzalnim zakonima. Uvijek ćete biti, rekao sam uvijek, na pravom mjestu da razvijete svoje sjeme, budite 
sigurni i sretni zbog toga. Ali ne brinite o tome jer je sve unaprijed utvrđeno univerzalnim zakonima. Uvijek ćete 
biti, rekao sam uvijek, na pravom mjestu da razvijete svoje sjeme, budite sigurni i sretni zbog toga. 

 
 
 

Video 23 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video dvadeset i treći – 20. travnja 2011. 
 

P – Mythi, prijatelj pita, je li HAARP, koji emitira frekvencije kroz antene velike snage, odgovoran za potres u 
Japanu? 

 
- Koliko znamo, ovi primarni eksperimenti, bombardiranje frekvencijama u povezanoj mreži pokušaj je 
uzdrmati magnetsko polje planete, uzrokujući dezorijentaciju u satelitskim prijenosima i uzrokujući da 
prozore ili rupe u magnetosferi, kroz koje bi doslovno spalili neke ciljne regije koristeći sunce kao oružje. 
Može se koristiti za generiranje pare u oceanskim područjima da izazove oborine u određenim regijama, za 
poljoprivredu. Ova vrsta aparata ne može uzrokovati potrese ili tektonsko kretanje. 

 
 

P - Znate li nešto o PaaTal civilizaciji iz druge dimenzije? Oni sebe nazivaju "Osnivači" ove civilizacije 3. 
dimenzije, samo za igru? 

 
- PaaTal nije taj vaš prijatelj? Pa za tu rasu ili organizaciju nikad nisam čuo. Kao što sam rekao, ovdje nema 
interakcija rasa iz drugih dimenzija. Tko god to kaže, doslovno sanja o toj mogućnosti. Ne razumijem zašto vi 
ljudi inzistirate na tome da te teorije drugih dimenzija stupaju u interakciju s vama. Ovi "osnivači" treće 
dimenzije, koji su nas stvorili, da se igraju s nama, ne postoje. Postoje tehnike nevidljivosti koje se mogu 
zamijeniti kao nešto iz druge dimenzije. Kao što u letjelicama postoje generatori polja nevidljivosti, tako postoje 
i kostimi koji proizvode isti učinak. Ove tehnike uzrokuju polje od cca. 5 inča i potpuno obavija one koji ga nose. 
Imamo i ova odijela, ali ih koristimo samo kada je potrebno za proučavanje vrlo primitivnih bića, opasnih 
životinja ili jednostavno za promatranje. Možemo posjetiti sve vaše baze, gradove i sredine, ali ostajemo u ovoj 
dimenziji. Za to koristimo samo znanost. Zamislite kad bismo skinuli i obukli kostimsko odijelo na mjestu gdje bi 
nas promatrači mogli vidjeti. Mogli bi pomisliti da vide neku vrstu duha iz druge dimenzije. Postoje i tehnike 
holografske projekcije toliko sofisticirane prema vašim standardima da biste mogli zamisliti da razgovarate 
izravno s tom osobom, 

prisutnom u prijenosu. Energija je toliko gusta da doslovno možete osjetiti dodir slike u sebi. Dakle, paralelni 
svemiri mogu imati različite dimenzije od naše stvarnosti, ali ne djeluju s nama. Ja sam u istoj dimenziji kao ti, 
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samo najmanje 5, 000 godina unaprijed, a mogu reći da znamo sa sigurnošću. Ako je ovo neka vjera ili uvjerenje, 
poštivat ću i ne raspravljati se o tome. 

 
Ops.: Ne Mythi, to nije religija sigurno! 

 
 

P - Znate li jesu li vanzemaljske letjelice sa Siriusa B ili je netko drugi uključen u aktivnost chemtraila? 
 

- Ne, promatrali smo samo vaš vlastiti zrakoplov koji stvara atmosferu prskanja. Reptilska rasa koja živi u 
kolonijama na Sirijusu nije ista kao ona koja živi s vašim vladama. To je tiha rasa. Oni koji su ovdje, dolaze 
s planete koja kruži oko Sunca, u regiji koju zovete Scutum-Centaurus ovdje u Mliječnom putu. Bilo koja 
civilizacija sa Siriusa nema nikakve veze s tim. 

 
 

P - Mythi, neki prijatelj pita za organizaciju koja se zove "Galaktička federacija svjetlosti", najavljuju svoj dolazak 
koji dolazi vrlo brzo 2011. kako bi čovječanstvo sklonili sa Zemlje kako bi nas spasili, znate li nešto o tome? 

 
- Vidite, ja ne poznajem ovu organizaciju s ovim imenom. Ali iz danih informacija, nemojte vjerovati u njihovo 
postojanje, niti u pravu namjeru. Niti jedna civilizacija povezana sa Galaktičkom Zajednicom nema potencijal 
da se umiješa u taj proces obećanjima spasa Zemljanima. Ne postoje smjernice za to, niti kolonije za zamjenu 
jer, kao što sam rekao i ponavljam, to ovisi o individualnoj razini frekvencije, toj preraspodjeli bića po galaksiji. 
Zaustavljanje ovog procesa prije bi omelo nego pomoglo. Možda će u sadašnjoj fazi razvoja Zemljana to je 
teško razumjeti. To bi mogao biti palijativ koji bi odgodio razvoj Zemljana kao rase za najmanje 100 godina. 
Dakle, budite sigurni da vas ova organizacija ne informira kako treba o mogućnostima ili da nešto ne 
razumijete kako treba. Ako imate još neke relevantne informacije kao što je tip broda, kamo kažu da idu, recite 
mi da se uvjerim da li netko ovdje zlorabi povjerenje. 

 
 

P - Prijatelj vas pita za vulkan Yellowstone, imate li neku pretpostavku o skoroj erupciji? 
 

- Kao što sam rekao, ne mogu biti apokaliptičan. Općenito, mogu reći da je samo pitanje vremena kada će 
Yellowstone eksplodirati. Eksplodiraće. Ako vulkanska aktivnost nastavi rasti u Pacifiku, neće potrajati dugo. 
Kada aktivnost počne na zapadnoj obali, bit će vremena za evakuaciju područja u blizini Yellowstonea. Ako nove 
informacije postanu dostupne, reći ću vam. 

 
 

P - Mythi, što je s Europom i Afrikom? Planira li se nešto i za ove regije? 
 

- U Europi i na Islandu događanja će ovisiti o aktivnosti središnjeg atlantskog rascjepa i Sjevernoameričke ploče 
za koju se očekuje pomicanje prema zapadu. Uvelike raste u svojoj aktivnosti i posljedično pokreće niz 
tektonskih aktivnosti u Africi, uzrokujući mnogo rascjepa ili pukotina na kontinentalnoj ploči s predviđenim 
pomicanjem prema jugu. U Europi i na Islandu svi će vulkani pokazivati aktivnost, s naglaskom na vulkan na 
Kanarskim otocima koji se još nije probudio. Sve ukazuje da će proces tektonskog postavljanja započeti u 
Pacifičkom vatrenom prstenu koji je najneuralgičnije područje planeta koje je u starim danima imalo najveći 
utjecaj, a odatle će se sve ploče početi prilagođavati. 

 

P - Prijatelj pita, možete li detaljnije objasniti o Zemlji, Sunčevom sustavu, kolonizaciji i zašto Maje i I-
ching predviđaju 2012.? 

 
- Ok, u našim ranim zapisima, Zemlja je imala drugo ime i bila je poznata kao Tiamat. Orbite su bile drugačije: 
Mars je bio bliže Suncu, gotovo na sadašnjoj orbiti Zemlje. Tiamat je tada bio dalje u hladnijoj regiji s orbitom 
bliže Jupiteru. Kada su prve kolonije postavljene na Mars, planet je u to vrijeme imao vrlo ugodno okruženje 
za humanoide. Govorimo o prije gotovo dvije milijarde godina. Tehnike stvaranja atmosfere i aklimatizacije 
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planeta još nisu bile implementirane. U to vrijeme, sve orbite planeta u vašem Sunčevom sustavu bile su jako 
poremećene kataklizmom, ništa povezano s Nibiruom. Veliki lutajući planet s mnogo mjeseca u svojoj orbiti 
zalutao je iz svoje orbite u Sunčevom sustavu Siriusa i nesrećom prošao je kroz vaš Sunčev sustav. Ovaj 
događaj proširio je orbitu Marsa, a Tiamat je postavljen bliže Suncu, nakon što ju je pogodio jedan od 
njegovih mjeseca, što je zapravo na kraju stvorilo vaš veliki mjesec. Materijal za vaš mjesec dolazi iz većine 
područja gdje se sada nalazi Tihi ocean, trajno deformirajući regiju. Materijal za formiranje Mjeseca izašao je 
iz Tiamata, a ako se analizira, otkrit će gotovo istu starost nastanka. Negdje nakon ove kozmičke nesreće, 
Tiamat je počela pokazivati bolje uvjete za kolonizaciju od Marsa, a dodala je vrlo dobar materijal jer je mjesec 
koji se zabio u nju imao veliko mineralno bogatstvo. Tiamat je prošao najmanje 1, 000 godina mineralne 
prašine koja se taložila prije nego što se njezina površina ponovno mogla vidjeti. Recimo da je Tiamat 
pobijedio samo u mnogim aspektima, u tom kozmičkom događaju. Maje su uzeli u obzir primljene informacije 
da vaš mali Sunčev sustav, kao i sustav Sirius koji kruži oko Alcyone, koji je unutar kompletne konstelacije 
Plejada, vodi do prijelaza u središte Mliječne staze, što je veliki ciklus cca. 200 milijuna godina, koji je dovršen 
21. prosinca 2012. Budući da je ova galaktička orbita nagnuta nekoliko stupnjeva u odnosu na ravninu 
galaktičkog središta, slučajno će ovi sustavi preokrenuti svoja magnetska polja u prolazu hemisfere. Na 
temelju toga počinje nova era, novi prelaz oko središta galaksije. 

 
 
 

Video 24 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video dvadeset četiri – 22. travnja 2011. 
 

P - Pita naš prijatelj Ed, ne vjerujem da je čovjek sletio na Mjesec 1969. godine zbog radijacijskog pojasa (Van 
Allenov pojas) koji okružuje Zemlju i kozmičkog zračenja. Bili bi mrtvi mnogo prije nego što bi stigli na 
Mjesec. Nitko od astronauta nije obolio zbog zračenja ili se nije razbolio od raka? 

 
- Ed, stvarno su tamo sletjeli. Kozmičko zračenje nije problem jer ono postoji u svemiru kao cjelini, zbog čega 
živa bića moraju imati odgovarajuće okruženje za razvoj, u smislu uvjetovanja potrebne zaštite vašem 
tjelesnom tipu. Za humanoide, zaštita odijela mora imati odgovarajuću zaštitu od odgovarajućih emisija 
njihovog sunca kada su izvan atmosfere, održavajući razine bliske izvornoj zaštiti koju pruža atmosfera njihova 
planeta porijekla. Svaki planet koji posjeduje atmosferu filtrira zračenje i mikrometeoroide, pružajući zaštitu 
biologiji koja će zauzeti planet. Magnetno polje je konstantno na svim planetima, sa ili bez atmosfere, jer je 
ono faktor koji stvara vlastita gravitacija, a koja održava svoj položaj ravnoteže sa sustavom kojem pripada. 
Mjesečevo magnetsko polje kao Zemljino, u svojim odgovarajućim omjerima, štiti od suvišnog sunčevog 
zračenja, što nije dovoljno da ga učini pogodnim okruženjem za vašu biologiju. Tamo ovisite o kostimima sa 
zaštitnim faktorom koji je prikladan za izvan vašeg broda. Sva magnetska polja, kada su izložena zračenju 
bilo koje vrste, stvaraju energetski sloj plazme koji sadrži odvojene nabijene čestice koje su ostaci procesa 
preusmjeravanja. Proces preusmjeravanja je ono što generira energetsko polje plazme jer je zračenje čestica 
prisiljena na preusmjeravanje, faktor preostale energije koji je rezultat međudjelovanja sila. Ovo polje može 
biti u većoj ili manjoj mjeri ovisno o jačini emisije dotičnog Sunca. U slučaju velikih solarnih baklji, ovaj sloj 
može postati toliko debeo da bi mogao zahvatiti vašu satelitsku zonu i uništiti ih. Šteta na površini planeta bit 
će proporcionalna pritisku magnetskog polja na svakom mjestu upadne energije. Nemamo problema s 

prelaskom ili navigacijom tim energetskim poljima jer imamo zaštitno polje letjelice koje sprječava svaki 
kontakt čestica. U slučaju vaših brodova, oni također imaju UVB zaštitu izolacijskim materijalima, nedovoljno 
za Van Allenov pojas ali dovoljno da ostane u orbiti. Sve što je prošlo kroz Van Allenov pojas bez 
odgovarajućeg zaštitnog polja sile je nakon određenog razdoblja propalo. Kada prođete kroz energetsko polje 
koje okružuje vaš planet, trup svemirske letjelice ustupa mjesto nekoj količini nabijenih čestica, kao avion 
koji prima električno pražnjenje u oluji. U brzom prolazu, i ako astronauti koriste zaštitnu odjeću, nema 
velikih problema, biološki gledano, ali u radioaktivnim energetskim poljima poput Van Allenova pojasa, to ne 
funkcionira. Već smo nekoliko puta primijetili da radite na svojim satelitima i teleskopima s otvorenim 
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trupom svojih brodova. Doista zaslužujete našu zahvalnost za hrabrost činiti ono što oni rade s vašom 
primitivnom opremom. Bit će sjajno kada možemo otvoreno pomoći vašem novom društvu u cjelini, da 
“dođe do zvijezda” kako vi kažete. S obzirom na Mjesec, bili ste tamo više puta nego što je najavljeno za 
obične građane. Sada je vašim vladama zabranjeno da tamo grade bilo kakvu vrstu instalacije, ali kao što su 
to radili stari pirati, vi idete tamo na neko vrijeme s Reptiloidima, a vi prijatelji iskoristili ste njihovu bazu za 
svoje istraživanje u shemi za povlačenje, i radeći isto u novoj bazi na Marsu. Počeli su posezati za zvijezdama, 
a ne vama, jednostavnim ljudima, financijerima projekata.Kao što vidite, stvarno malo znate o tome što se 
događa. Sad znate malo više jer vam govorim. Vidite, tijekom cijelog našeg razgovora, to je neslužbeno. Ako 
izaziva bilo kakva nagađanja i pitanja, radije bih to prekinuo. Ja nisam prorok ili učitelj, odgovaram na vaša 
pitanja kako bih cijenio što vam mogu pomoći na bilo koji način da shvatite koncept da uistinu živite. 

 
 

P – Ovo su fotografije bića pronađenog u Rusiji, Sibiru. Možete li svjedočiti je li to stvarno? 
 

 
- Da, znali smo za nesreću. Ovo je biće tanke rase Oriona, nažalost nije imalo vremena poslati signal za pomoć i 
nije bilo spašeno te je umrlo od hladnoće i napadnuto od vukova. Ostaci letjelice su u posjedu vojske u Rusiji. 
Ne znamo je li netko od njih živ zarobljen. 

 
- Za promjenu imam dobre vijesti, možda da je bi'e sa Siriusa koji je zarobljeno u Brazilu, vraćeno u svoju 
zajednicu, da su ga reptili koji rade s vašom vladom stavili na raspolaganje njihovom osoblju. Ne znam je li on 
taj tip, ali čini se da je to bila jedina posada koja je izgubljena. Odveli su ga u lunarnu bazu gdje je isporučen. 

 
 

P - Prijatelj Anthony još uvijek sumnja u HAARP. Kaže da postoje dokazi koje oni koriste za izazivanje potresa. 
Ako pogledate dubinu diljem svijeta nekih dana, vidjet ćete možda 20 potresa, od kojih mnogi u jednom 
području, sve iste točne dubine. Dubina je 10 KM, obično signatura i već skoro godinu dana. 

 

- Pa Anthony, dopustite mi da objasnim na jednostavan način, kada bi se sva snaga odaslanih signala mogla 
preusmjeriti na površinu planeta, sigurno bi mogla generirati potrese i skliznuti slojeve u pogođenim regijama, 
ali bi za preusmjeravanje zahtijevali masivne planetarne reflektore koji kruže u orbiti emisije , nešto što niste i 
nećete imati vremena za napraviti. Sustav kakav je danas može prijeći tokove u fiksnim točkama definiranim u 
gornjoj atmosferi, ali ne može preusmjeriti signale, nije mogao čak ni raznijeti zgradu ovdje na površini, a još 
manje izazvati potres. Jedine praktične namjene ovog sustava su one koje sam spomenuo u našem 
prethodnom razgovoru. O tektonskim događajima koji se kreću u tom cca. dubina, je zbog toga što je debljina 
ploče mala u tim regijama, gdje se prvi puca od bilo koje druge regije. Ovo je normalan simptom, najprije se 
lome slabija mjesta. 

 
 

P - Mythi, u Adenskom zaljevu je li još uvijek u funkciji taj transportni portal? Ako je tako, što oni rade? 
 

- Ne, jer su vrata pomaknuta, nakon curenja informacija, mnogi brodovi vaših vlada, tamo su bili u iskušenju 
identificirati, kontaktirati i snimiti. Bio je to otvoreni portal za operacije Plejada, za široko otkrivanje 
atomskog oružja na Bliskom istoku. 
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P - Mythi, imam ovaj film o NLO-u u Jeruzalemu u siječnju; možeš li reći što je to? 
 

 
- Ovo je jedna od stotina Plejadskih sondi, koja ispituje čudnu konstrukciju kako bi je provjerila iznutra. Čini se 
da su sve manje zabrinuti zbog evidentiranja njihovih postupaka. Neki dan kada parkiramo naš svemirski brod 
ispred vaše kuće, nećete trebati dugo da to primijetite. 

 
 

P - Mythi, Spike pita, što znaš o Dulceu u Novom Meksiku i što se tamo događalo? 
 

- Ovo je jedna od glavnih baza Reptiloida i sivih koje postoje u Sjevernoj Americi. To već znate ali svejedno 
pitajte. Ova baza je već bila u upotrebi prije kolonizacije Amerike od strane Europljana. Ono što je vaša 
vlada učinila je modernizirala, u skladu sa Reptiloidima. Između sivih i gmazova, danas pod zemljom na 
području Sjeverne Amerike živi više od 20.000. 

 
 

P - Mythi, Greg, prijatelj, pitao me o događaju koji se dogodio na Antarktiku 1947. godine, kada je došlo do 
sukoba ljudi s NLO-ima. Pitam se što nam možete reći ako nešto znate o tome. 

 
- To je epska priča. To je dobro pitanje. Ovo je bio treći susret ljudi s konzorcijem koji upravlja bazom na 
Antarktiku. Godine 1939. Nijemci su već imali vijesti o vanzemaljskim aktivnostima na Antarktiku od 
promatrača argentinskih partnera. Ove fotografije NLO-a poslane su u Berlin koji je organizirao ekspediciju u 
pokušaju kontakta bližih odnosa s vanzemaljcima. Ova njemačka ekspedicija, nakon mnogih pokušaja radio 
kontakta na antarktičkom teritoriju, nije ništa pronašla i pokušala je ekspediciju u središte kontinenta, 
također nije uspjela. Vlada im je naredila da se ne vraćaju praznih ruku, i pokušali su napasti svemirski brod 
koji ih je promatrao. Naravno, oni su zarobljeni i odvedeni u bazu budući da su im podmornice potopljene i 
svi preživjeli iz tog susreta ionako bi umrli. Pozvani su da ostanu pod uvjetom pod kojim se nikada ne bi mogli 
vratiti. 48 muškaraca posvojili su Plejadini. Godine 1947. sjevernoamerička ekspedicija odlučila je iskoristiti 
glasine da Nijemci još uvijek djeluju u njenoj bazi na Antarktiku i odlučila je izvršiti kompletno istraživanje. Uz 
to, izabran je najviši časnik koji će biti odveden na sastanak s dužnosnikom iz antarktičke baze kako bi se 
kasnije spriječili veliki problemi. Dužnosnik se vratio s porukom da se kloni Antarktika s bilo kojom vrstom 

oružja, i dat mu je kao ultimatum. Baza je uočila sva barbarstva vašeg drugog velikog rata, uključujući 
nuklearnu detonaciju i samo ih je želio držati na sigurnoj udaljenosti. Čak i nakon ovog upozorenja, američka 
vlada, smatrajući da se radi o nacističkoj instalaciji, i da je admiral prevaren, poslala je potpuno naoružani 
odred da zauzme Antarktik prevlašću sile. Nepotrebno je reći što se dogodilo? Antarktička baza bila je 
ozbiljna po pitanju ultimatuma da osujeti svaki pokušaj, a napadači bi morali živjeti s posljedicama. Čak i 
nevoljko, protunapali su odred i naveli ih da se povuku potpuno oštećeni, kao primjer svim ostalim vladama. 
Od tada nikada nije bilo nikakvih problema. Antarktik je proglašen područjem istraživanja i nijedno 
naoružano plovilo nikada nije uplovilo tamo. 
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   Video 25 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video dvadeset peti – 28. travnja 2011. 
 

Ops.: - Mythi, naša prijateljica Cindy postavila je neka pitanja koja uključuju još nekoliko pitanja drugih 
prijatelja, pa ću pitati o točkama koje su postavili. 

 
P - Želio bih razumjeti zašto Reptiloidi nisu zaustavljeni da se miješaju u razvoj humanoida na Zemlji? Ovim 
mislim na prije 100-tinjak godina kada je uspostavljen kontakt kada Zemljani nisu bili u toj točki razvoja za 
interakcije s vanzemaljcima. Ne samo da su stupili u interakciju, već su sklopili sporazume... jedan od njih 
je istrebljenje svih humanoida na Zemlji. Je li to u redu sa Galaktićkom Zajednicom? 

 
- Pa, Cindy, kao što sam već objasnio, vi kao stanovnici ovog planeta u ovom trenutku možete prihvatiti živjeti s 
drugim rasama slobodne i spontane volje. Također razumijemo da ova odluka elitista ne predstavlja volju vaše 
rase u cjelini. Ali, vidite, vi ste kao rasa u ovoj sadašnjoj fazi trebali naučiti birati svoje vođe. Da nije naše 
prisutnosti na planeti, vi odavno više ne biste nastanjivali Zemlju. Kad kažem naše prisustvo, mislim na 
mnoge rase koje su se borile za očuvanje ove kolonije humanoida u razvoju. Jednog dana, možda ćete 
pristupiti povijesti ove kolonije i bit ćete zadivljeni brojnim borbama da vas obrane od uništenja. Trenutno, s 
pojavom Galaktićke Zajednice, nijedna rasa ne može promovirati uništenje kao što ste spomenuli. Reptiloidi 
"koriste" požudu za moći i kontrolom vaših elita kako bi kontrolirali planet. Znamo to, ali možemo intervenirati 
samo ako možemo dokazati njihovo sudjelovanje u genocidu na vašem planetu. Vaše elite su to učinile, 
ubijajući druge ljude umjesto njih. Ne možemo utjecati na odluke vašeg vlastitog društva. Opstanak vaše rase 
ovisi o vama samima, kao rasi. 

 
 

P - Bez obzira na to jesmo li spremni za novo doba, čak i da smo pećinski ljudi, mislio sam da ubijanje BILO 
KOGA živog bića nije dopušteno. Kako se može poštivati bilo koji sporazum kada oni na koje sporazum utječe 
nisu pristali ili nisu pristali sudjelovati, što je još gore, čak ni ne znajući da taj sporazum postoji? 

 
- Vidite, imate stotine izumrlih rasa životinja, insekata i plemena humanoida zbog neznanja, religije, politike 
ili pohlepe. Vaš planet je u kaosu. Svi oni koji se ovdje diskarniraju već se prebacuju u dvije kolonije koje ih 
već primaju. Kao što sam rekao, u početku će nešto više od 10 posto ljudi ostati u tijeku s njegovim ciklusima 
reinkarnacije na ovoj novoj Zemlji. Upravo to mudro spominjete u svojim filozofijama: razdvajanje pšenice i 
kukolja. Jedini način na koji se to događa je u procesu reinkarnacije. Ne možete nikoga "platiti" ili podmititi 
za kartu za bolje mjesto od onog koje je rezervirano za frekvenciju vaše aure. 

 
 

P - Jesam li u pravu kada pretpostavljam da uvjeti u sporazumu o "elitama" s Reptiloidima u osnovi govore 
da elite dopuštaju Reptiloidima Zemlju u zamjenu za opskrbu elita s novim mjestom za život za vrijeme 
Zemljinih promjena, tj. Mars i ili Mjesec? 
 

- Ne, Reptili nikada ne mogu preuzeti vlasništvo nad vašom Zemljom. Vaša Zemlja je humanoidna kolonija, a oni 
to nisu. Oni žele uživati na Zemlji kao "gosti" vaše rase, koju predstavljaju vaše elite. Vaša elita da, prodali su se 
bezuvjetno tijelom i dušom u zamjenu za tehnološke drangulije, lijekove za dug život, zaštitu od događaja itd... 
Ali uskoro ćete se i sami uvjeriti da je sve to velika greška. Nitko ne može pobjeći od sudbine evolucije, a možda 
ćete ugledati jednog od svojih kraljeva, predsjednika ili papu kako bere povrće u nekoj skromnoj koloniji 
farmera, učeći izgubljenu poniznost. 

 
 

P - Ti si, Mythi, izjavio da će "oni koji ne dosegnu ispravnu frekvenciju biti prirodno prebačeni u dvije kolonije..." 
Kako se netko prirodno prenosi na drugi planet? 
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- Ovo pitanje pokazuje strastvenu konotaciju. Kako bismo mogli nasumično odvesti milijune ljudi u druge 
kolonije, a da ne znamo kakve društvene probleme to može uzrokovati? Ljudi s najrazličitijim karakterom, 
aurama, a frekvencije bi i dalje uzrokovale iste probleme koje ovdje uzrokuju, neravnotežu društva u cjelini. 
Bez procesa prirodne selekcije, samo bismo prenijeli problem heterogene rase s jednog mjesta na 
drugo.Jeste li zabrinuti hoćete li živjeti ili umrijeti, je li to to? Ne postoji "živ ili mrtav". Ne možete se 
￼￼sjetiti jer su vaša sjećanja u drugoj dimenziji, u 4. Kada se inkarnirate u 3. dimenziji, imate slobodu razvoja 
bez težine prethodnih informacija. To je ono što čini magiju razvoja vaše aure. Kad biste se sjetili svega što ste 
radili ili niste učinili u prošlim inkarnacijama, sljedeću inkarnaciju biste proveli brinući ili okrivljujući sebe, i ne 
biste imali vremena ni glave za razvoj. Ako gusjenica dobro raste, proizvodi savršenijeg leptira, koji će zauzvrat 
stvoriti bolju gusjenicu i tako dalje. Primijetit ćete kad se rastjelesite/umrete, biti leptir puno je bolje nego biti 
gusjenica! 

 
 

P - U tom istom paragrafu kažete: "Dugo smo čekali ulazak Zemlje kao zrele kolonije i ravnoteže u našoj 
zajednici. Konačno će se to dogoditi čak i ako košta malo zagovora." Jesam li u pravu u svojoj pretpostavci da je 
Andromeda pravi vlasnici Zemlje? - Ne, griješiš.Mi ne posjedujemo Zemlju; štoviše, ne posjedujemo niti jedan 
od planeta koje ponizno zauzimamo. Jednostavno se brinemo o njima kao što se oni brinu o nama. Niti jedan 
planet nema vlasnika; ima svoje stanare koji su za to odgovorni tijekom razdoblja u kojem tamo žive. Možete 
biti ponosni vlasnik planine, ali kad vas ne bude, to će biti još jedna." humanoidi na planeti Zemlji prestali bi 
postojati prije mnogo tisuća godina. 

 
P - Budući da su Zemljani nedopušteni mješanci različitih rasa, je li na tim raznim rasa iz kojih su Zemljani 
potekli da preuzmu odgovornost za dobrobit svojih potomaka? Čak i nakon što ste ih napustili? Sve dok umiru 
prirodnom smrću, je li to prihvatljivo? 

 
- Čuli ste izraz: "Budite plodni i množite se"? Ok, ovo je smjer sijanja kolonija u najudaljenijim krajevima 
svemira. Rezultat rasta odražava kvalitetu sjemena. Kulture koje su dale svoje gene da se razviju ovdje 
nemaju odgovornost za svoje sjeme. Niste bili napušteni; bili ste posađeni. Vaš koncept života i smrti je ono 
što strastveno razdvaja dvije faze. Humanoidna kolonija Zemlje, nekoliko šačica, stvorio milijarde bića. Ova 
bića će kolonizirati mnoge druge planete, a time će svemir biti manje prazan od života. Bez obzira na 
frekvencijske pojaseve, posljednje doba planeta bilo je iznimno plodno. Približavate se prvim vezama sa 
stvarnošću materije, prostora i energije aure koju stvara mentalna aktivnost. Ova znanost je kvantna fizika. 
Kroz njega ćete razumjeti mnoge procese koje vaša konvencionalna znanost ne objašnjava. Sve je živo u 
nekom obliku u svemiru. Čak i najmanja atomska čestica može osjetiti auru i mentalne vibracije. 

 
 

P - Koje su podrijetlo različitih boja očiju koje humanoidi imaju na Zemlji? 
 

- Različite boje obilježja šarenice rezultat su gena. Ne postoji konotacija razvoja aure ili frekvencije koja je faktor 

za određivanje boje šarenice. To ovisi samo o dominantnoj grani, u formiranju pojedinih rasa. Na primjer, imate 
istu rasu, mačke, s plavim ili žutim očima. Imaju li plave ili žute oči ovisi o prevladavajućem soju iz kojeg su se 
razvili. 

 
 

P - Znate li za planet u Mliječnom putu koji se zove Ibanija? 
 

- Ne, pod tim imenom nema ništa u evidenciji. Ako mi date točniju poziciju, mogu vidjeti što postoji u 
prijavljenoj poziciji. 

 
 

P - Mythi, da si jedan od nas ovdje na Zemlji iznenada saznavši tko si zapravo i što je skriveno od tebe, da ako si 
ovo znanje primio u vrijeme kada si ga trebao dobiti, bili biste svjesni nadolazećih događaja i počeli pripremati 
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sebe i sve s kojima dijelite planet na način da pobjegnete od njega bez ikakve vanjske intervencije. Nikada ti 
nije bilo dopušteno da biraš svoju sudbinu, nikad ti se nije dala prilika da čak i pokušaš smisliti rješenje. Stavite 
se u naše mjesto i recite mi što biste učinili. 

 
- Opet trend strasti. Gledajte, zabrinuti ste za svoj fizički integritet. Dobro razumijem taj instinkt za 
preživljavanjem. Ali, hajde da odigramo situaciju. Kad bi vam rekli da imate samo još jedan tjedan života, biste 
li se povinovali neizbježnom bestjelesnosti? Biste li prokleli svijet? Ubiti svoje neprijatelje? Potrošiti sav svoj 
novac? Ili biste se pokušali uskladiti s mjestom na koje želite ići? Vidite, ako ste odvedeni negdje gdje ste imali 
više od 10 godina života, ovo ne bi činilo ni najmanju razliku u univerzalnim terminima jer vrijeme ne znači 
ništa ako niste usklađeni s planiranim rasporedom za vas. Prosječni životni vijek humanoida na Zemlji u ovom 
upravo završenom razdoblju je cca. 76 krugova Zemlje oko vašeg sunca. Nije ništa. Primijetit ćete da u mnogim 
slučajevima provodite više vremena u 4. dimenziji nego u 3. dimenziji. Da sam na tvom mjestu, ne bih se 
brinuo o tome. Pokušao bih sudjelovati u ovoj nadogradnji, podignute glave i duha, jer bih ipak čeznuo da 
budem dio ove nove faze razvoja. To jeste li utjelovljeni ili ne neće činiti nikakvu razliku u kontekstu razvoja. 
Ako ste možda još uvijek inkarnirani ovdje na Zemlji u ovom novom dobu, vjerojatno ćete nas vidjeti ovdje 
jer ćemo pomoći društvu da ponovno instalira ostatak, a mnoge vaše humanoidne vrste koje dolaze sa 
Plejada trebale bi doći kao misionari podučavaju i prenose tehnologiju za ovu novu fazu razvoja. 

 
 
 

Video 26 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – dvadeset šesti video – 1. svibnja 2011. 
 

P – Mythi, prijatelj pita, mijenja li se ljudski DNK u ovom novom dobu? 
 

- Da, DNK humanoida na Zemlji će se mijenjati prema rezonantnoj frekvenciji planete. Ova frekvencija i 
njezini harmonici stvorit će ionosfersko polje kompatibilno s aurom New Agea. Fetus koji će se formirati u 
ovom novom okruženju će razviti DNK kompatibilnu s ovom novom stvarnošću. Indigo djeca, kako ih vi 
nazivate, su djeca s promijenjenom DNK jer su rezultat Plejadskog DNK ukrštene s DNK ljudi na Zemlji. To nije 
normalna situacija za mjesto. Rezonantna frekvencija aure planeta također određuje funkcije mozga koje su 
omogućene za to određeno doba. Vidite, DNK je vaš vodič za izgradnju vaše fizičke konstitucije, a vaši geni su 
karakteristike razvoja naslijeđene od vaše specifične rase. Nestabilnost planeta na kraju svakog doba izaziva 
nelagodu stanovnicima: čini se da dani traju kraće, koncentracija se smanjuje, tjeskoba i neizvjesnost se 
povećavaju. Ali to su normalni simptomi koji proizlaze iz promjena u prilagodbi geomagnetskom polju i 
posljedičnoj auri ovoj novoj stvarnosti. To je kao da se instrument ugađa prema tome u čemu će orkestar 
sudjelovati. Cijeli vaš solarni sustav mijenja rezonanciju na višu razinu. Preživjeli koji ostanu na planeti 
osjećat će se dobro u novoj sredini, ali joj nisu savršeno prilagođeni. S dolaskom novih generacija, ostatci 
Zemljana poput vas osjećat će se anakrono u kontekstu. 

 
 

P - Naš prijatelj Geirmy pita, je li Isus Krist izvanzemaljski? 
 

- Ovo je stvar društvene vjerske konotacije. Ne bih ulazio u osnovanost ovog pitanja, ali ću odgovoriti svojim 
konceptom. Svaka kultura u razvoju ima potrebu usredotočiti svoje strahove i nesigurnosti u nešto veće, 
stvaratelja i njegove mentore ili proroke. Sve vaše kulture koristile su sunce i zvijezde da formiraju vaše 
predodžbe o božanstvima. Kao i svi proroci koje nudi vaša religija, Krist je mentalna sila koju stvaraju svi oni 
koji svoje razmišljanje usmjeravaju na ovaj entitet, čineći ga postojanjem u obliku mentalne energije vjere, a 
to je prisutno u auri planeta. Krist nije jednostavno biće, već zajednica bića koja stvaraju ovaj entitet, dajući 
život veličanstvenom biću energije, koje će ih štititi i predstavljati kada se suoče sa stvoriteljem svemira. 
Predstavlja zbroj svih onih koji su usmjereni na pravednije društvo za planet, bez obzira na vjeru svojih 
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susjeda. Sljedbenik Krista, Allaha, Muhameda, Manitoua, Buddhe, Konfucija, Brahme ili bilo kojeg entiteta 
koji upravlja istim stanjem mentalne aure, dio je iste frekvencije. U našoj kulturi poštujemo ime antičkog 
filozofa čiju su legendu generirali naši preci, utemeljitelja našeg društva kao entiteta koji nas nastavlja tražiti, 
gledajući dalje od astrala, da imamo blagostanje i unutarnji mir. Ovo, naš entitet, vjerojatno bi bio brat tvog 
velikodušnog Isusa Krista. 

 
 

P - Mythi, što imaš za reći o fenomenu norveške spirale? HAARP? Matični brod? Portali? Živa plazma? ￼ 

- Ne, nijedna od hipoteza. Pa, znaš da je energija materija. Ove manifestacije energije su poput vrtloga u vašim 
oceanima i tornada u vašoj atmosferi. To se događa kao rezultat kada je akumulacija preostale energije koju 
emitira sunce prisiljena odstupiti, zaštitnim magnetskim poljem vaše planete. Povremeno su uzrokovani 
nestabilnošću vašeg geomagnetskog polja, uzrokujući vrtloge energije smještene u područjima vrlo visokog ili 
vrlo niskog magnetskog tlaka. U ovom razdoblju radikalnih promjena u vašem geomagnetskom polju, možete 
vidjeti kako se ovi fenomeni umnožavaju diljem planeta jer, osim prirodnog procesa inverzije polja, vaši 
znanstvenici čine dovoljno štete, s primitivnim sustavom HAARP, bombardirajući frekvencije u vašoj ionosferi . 

 
 

P - Mythi, Cindy pita, kako ti živiš na dnevnoj bazi. kada ne radi, kako provodiš slobodno vrijeme? Kakvu 
vrstu zabave imate? 

 
- Cindy, volimo pričati o novostima, čavrljati s poznanicima naših kolonija, dobro razgovarati s misijama koje 
istražuju nove sustave. Imamo i virtualne holografske igre, igranje s prijateljima, ponekad pridruživanje 
nekoliko rasa različitih sustava istovremeno. A u mom slučaju, dolazim nekoliko puta razgovarati s vama kako 
bih se upoznao s vašim sumnjama u ovoj novoj koloniji. Puno sam pričao o vama s prijateljima iz različitih 
dijelova svemira, koji su svi jako zainteresirani za sudbinu ove kolonije. Budući da sam znanstvenik ponašanja, 
ovi mi razgovori također predstavljaju zadovoljstvo. 

 
 

P - Mythi, Cindy pita, da li svi humanoidi koji su evoluirali dovoljno dugo završavaju s tipom tijela koji podsjeća 
na "Sive"? 

 
- Naravno da ne. Svaka rasa ima svoje karakteristike u formiranju DNK. Većina rasa koje potječu s Plejada, na 
primjer, to ste vi, sutra. Oni su tisućama godina ispred vaše civilizacije. Imaju isti biotip kao i vi, s prosjekom od 
1,80 metara. Moja rasa je kraća, prosjek je 1,50 metara, ali i naš biotip je kao i vaš. Sive rase imaju različito 
podrijetlo, potječu od humanoidnih sojeva prilagođenih drugim uvjetima staništa, obično udaljenijim 
planetima od svojih zvijezda, i praktički nemaju zaštitu kože od sunčeve svjetlosti. Glava nije uvijek 
proporcionalna tijelu, ovisno o rasi. Zemljani nikada neće izgledati kao Sivi; oni su bića različitog porijekla. 

 
P - Boris pita, kada ste rođeni, jeste li se i vi reinkarnirali s "izbrisanim" sjećanjima, ili znaš što si doživio u 
prošlom životu? 

 
- Da, Borise, i mi smo se vratili ovim putem, samo što imamo aktivirana područja u mozgu koja nam 
omogućuju ponovno aktiviranje prethodno stečenog znanja. Kao da se vaše dijete rodilo i već zna koristiti vaše 
računalo. 
Znanje stečeno u praktičnom životu i radu uvijek vam je na raspolaganju za ponovno korištenje i ažuriranje. 

 
 

P - Prijatelj pita, je li globalno zatopljenje uzrokovano brzim otapanjem leda ili je to prirodni proces 
Zemljine klime? 

 
- Premještanje polarnog leda počet će se topiti, uzrokovano zagrijavanjem Sunčevog sustava u cjelini. 
Zemlja se ne zagrijava zbog nedostatka ozona ili drugih lokalnih uzroka, već je dio procesa preokretanja sila 
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približavanjem galaktičke hemisfere, a to će značajno povećati aktivnost vaše sunčeve svjetlosti, zagrijavanje 
cijelog sustava. Ništa se ne može učiniti da se to ublaži. Jedino rješenje je ostaviti ovo razdoblje iza sebe, 
pokušavajući svesti posljedice na najmanju moguću mjeru. 

 
 

P - Mythi, prijatelj Lebilly pita, poznaješ li rasu koja se zove Zetas? 
 

- Vidiš, teško mi je znati ova imena koja usvajate na svojoj planeti. Imena koja mi koristimo vrlo su različita. 
Jedini način da odgovorite je da imate neke informacije o podrijetlu, točnoj lokaciji planeta, inače je nemoguće 
znati što je to. 

 
 

P - Mythi, Boris pita, što znaš o incidentu 25. veljače 1942. poznatom kao Bitka za Los Angeles? 
 

- Borise, tijekom ratova koje su vodili vaši narodi, povremeno je antarktička baza patrolirala svim 
kontinentima, bilježeći sve događaje i snagu oružja. Nekoliko Siriusovih izviđačkih letjelica nalazilo se u regiji 
kada ih je otkrio vaš novi radar, nešto što se do tada nije dogodilo. Nije ih bilo briga i nastavili su provoditi 
istraživanja uglavnom u San Diegu i Los Angelesu jer su bili odgovorni za prepoznavanje na području 
Pacifika. Kada ste počeli pucati iz protuzračne obrane, iskoristili su priliku da izmjere učinkovitost vašeg 
oružja. S obzirom na to da su djelovala polja sile, pustili su vam da puno pucate i nije se dogodilo ništa 
neobično, ali su izvještaji napravljeni za daljnju analizu, otkrivajući neučinkovitost vašeg oružja. 

 
 

P - Mythi, Spyke pita, što je uzrokovalo masivno curenje nafte u Meksičkom zaljevu i curi li još uvijek nafta i plin? 
 

- Spyke, problem koji se dogodio u regiji bio je proizvod neselektivnog i neodgovornog iskorištavanja resursa na 
mjestima koja su notorno nestabilna. Vaše vlade u potpunosti sudjeluju jer izravno ili neizravno pripadaju vašim 
elitama. Curenje koje se pojavilo na površini bio je samo vrh goleme sante leda. Struje su natjerale naftu da 
potone i kontaminira velika podvodna područja gdje je bilo različitih neuravnoteženih ekoloških razina. Nafta i 
plin su i dalje istjecali u manjim razmjerima, a problem će biti nemoguće u potpunosti riješiti. Uz tektonsko 
preuređenje uzrokovano sljedećim prolaskom Nibiru sustava, to neće napraviti veliku razliku jer će se planet sam 
prilagoditi i očistiti u pripremi za novu eru. Sve preostale naslage nafte iz drugih era bit će uništene u ovom 
procesu. Neće više biti nalazišta nafte na Zemlji. Nafta je igrala ulogu u danom vremenu, osiguravajući vaš 
tehnološki napredak i služila je svojoj svrsi, a sada, u novom kontekstu, više neće imati nikakvu korist. 

 
 

Video 27 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – dvadeset sedmi video – 2. svibnja 2011. 
 

P - DreamBody pita, Mythi, kako točno možemo sudjelovati u nadogradnji s "podignutom glavom i duhom"? 
Kako bih želio provesti vrijeme kao dio ove nove faze razvoja, postiže li se to meditacijom, kristalima ili nekim 
drugim oblikom unutarnje refleksije? 

 
- Vidite, ovakav razvoj treba generirati iznutra prema van, a ne obrnuto. Postoji nekoliko načina na koje se 
možete razvijati, ne pomoću knjiga za samopomoć, već pomoću tehnika ugađanja kozmičke energije. Kada 
možete i želite koristiti svoje tijelo kao primatelj energije kako biste na bilo koji način koristili onima u 
vašoj blizini, na pravom ste smjeru za njegov puni razvoj do granice koju nameće fizičko okruženje u kojem 
živite. Trenutak. Frekvencija aure planeta Zemlje u ovom trenutku omogućuje vam da razvijete značajnu 
točku kanaliziranja kozmičke energije. Postoje orijentalne tehnike koje se ne smiju koristiti tako olako ili 
komercijalno da bi uskoro mogle razviti vašu sposobnost kanaliziranja energije koja će se koristiti za vas i 
druga bića koja vas okružuju. Vaša aura će promijeniti boju, a vaš raspon svjetlosti uvelike se povećava. 
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Tehnike kao što je azijski reiki među ostalim sličnim tehnikama naširoko koriste tibetanski redovnici i drugi 
kako bi kanalizirali ovu energiju. Primijetit ćete da će se vaš uvid proširiti ako se stvarno usredotočite na 
takve tehnike. 

 
 

P - Spyke pita, koristi li se TR3B u SAD-u za putovanja na Lunar i Mars? Ako je tako, kakav pogon ima TR3B? 
 

- Pretpostavljam da govorite o jedinicama koje vaša vlada testira, koristeći disruptor polja magnetskog toka, 
drevna tehnika generiranja antigravitacijskog polja koja koristi tekući metal za formiranje vrtloga kao 
pomičnog središta svitka, koji može generirati magnetsko polje velike snage. Vjerujemo da je ovo akvizicija 
postignuta preko partnera Reptilianaca, koji su, kao što sam već rekao, mnogi od ovih starih brodova 
rashodovani u svojim kolonijama. Ovo je bila jedna od prvih tehnika korištenih u reaktorskoj jezgri 
transportnih brodova. Više se ne koristi tisućama godina, ali djeluje unutar svojih ograničenja. Sve ovisi o 
sposobnosti obrade letjelice da usmjerava magnetska polja u stvarnom vremenu kako bi se omogućila 
plovidba. Ako je ovaj kapacitet dostignut, da, može se koristiti za putovanja unutar vašeg solarnog sustava bez 
problema, budući da mogu dodati tehnike jačine polja i tehnologiju generiranja inercije tako da vaša tijela i 
predmeti podržavaju velike brzine i promjene smjera bez uništenja. Polje sile ne može se jednostavno koristiti 
za izolaciju aerodinamike broda, već mora štititi od raznih vrsta zračenja i mikro meteora. Ova tehnika ne 
dopušta veliku mobilnost osim ako ne koristite pomoćne pogonske motore, a to je ograničenje u smislu 
potrebe za opskrbom gorivom na velike udaljenosti. Te su brodove prije koristili veliki matični brodovi koji su 
već oslobađali područja kamo su vodile njihove operacije. 

 

P - Vikram pita, je li "om" nosni zvuk doista univerzalni zvuk svijesti? 

- Mislim da razumijem pitanje. Govorite o zvuku koji emitiraju neki kada se koncentriraju, zar ne? Dobro, taj 
bas zvuk utječe na um da isključi druge predmete kojima je zaokupljen kako bi potaknuo bistar um za 
koncentraciju. Ova frekvencija je obično višefrekventni puls planeta, koji je ovdje oko 7,9 Hz. Kada možete 
postići neke od harmonika, zapravo dobivate moć mentalne koncentracije da meditirate dublje usklađeni s 
planetom. 

 

P - Vikram pita, žive li humanoidi s drugih planeta među stanovnicima ovog planeta u svakodnevnim životnim 
situacijama? Ne samo baze i ostalo? 

 
- Da, Vikram, mnogi Plejadinci, i neki Aldebaranci, žive na vašem planetu istražuju i žive kao Zemljani. Nekoliko 
srodnih rasa može biti društveno povezano s vama na planetu, ali samo kada je vaše Društvo službeno 
integrirano u Galaktićku Zajednicu. Vrijedi i suprotno; mnogi Zemljani mogu odlučiti raditi s društvima na 
drugim planetima zajednice. Bit će to vrijeme velikih promjena u ponašanju. 

 
 

P - Todor pita, Mythi, rekao si da će Nibiru sustav biti najbliži Zemlji u rujnu/listopadu ove godine (2011.), 
pa zašto ga još ne možemo vidjeti? 

 
- Gle, sada ga je nemoguće vidjeti; trenutno je cca. dvostruka udaljenost od Sunca (2 AJ) i vidljiv je samo 
snažnim infracrvenim teleskopima. Početkom rujna bit će cca. istu udaljenost od Sunca (1 AJ) i vidjet će se 
jasnije. Nakon toga, to će biti eksponencijalno; približit će se Zemlji pod kutom koji će je svakim danom 
činiti sve većom i vidljivijom. Između 10. i 20. listopada bit će vrlo, vrlo blizu Zemlje. Provest ćete razdoblje 
doslovno gledajući dva sunca na nebu. 

 
 

P - pita Todor, Mythi, rekao si da nemate novac na vašoj planeti. Kako onda nabaviti dom, hranu, odjeću i druge 
stvari koje su vam potrebne? A ako nemate novca, znači li to da u novom dobu Zemlje neće biti novca ni ovdje? 

 



 

96  

- Vidiš Todore, ne možeš jedno društvo staro kao što je naše uspoređivati sa vašim . U našem društvu ne 
moramo ništa kupovati jer svatko može bez problema imati ono što mu treba. Velika razlika je u tome što ne 
želimo ono što nam uistinu nije potrebno. Još uvijek ste u fazi u kojoj rijetko prakticirate savjesnost. Želite 
veću kuću nego što vam je stvarno potrebno i dva ili tri automobila, nekoliko televizora, puno alata, mnoge 
stvari koje rijetko koristite, ali volite osjećati vlasništvo nad tim objektima. U našem društvu možete, kao i ja, 
uživati biti sakupljač suvenira iz mjesta koje sam posjetio, ali meni ne treba veća kuća, drugo vozilo za 
prijevoz, ili druge uređaje koji mi nisu korisni. Mogu naručiti novu odjeću, nove alate ili bilo što što želim ako 
stvarno osjećam da mi trebaju. Ne moram nikome odgovarati niti dovršavati prijave jer se odnosim samo na 
sebe. To je pojam koji Zemljanin vrlo teško razumjeti prema vrsti potrošačkog društva u kojem još živite. 
Tijekom ove sljedeće generacije postupno ćete implementirati ovaj sustav svjesne potrošnje dostupnih 
društvenih resursa. I vaš će život imati mnogo više smisla. 

 
 

P - Vikram pita, može li se humanoid reinkarnirati u oblik koji nije humanoid? Kako zakon privlačenja zapravo 
funkcionira? 

 
- Ne, Vikrame, humanoid će se uvijek utjeloviti kao humanoid; rasa se ne mijenja. Kao što sam objasnio nekoliko 
puta, frekvencija vaše aure vas vodi do točne razine koju možete dosegnuti, ni ispod, ni iznad. Ako ste napravili 
hibridni križanac između rasa, ovaj rezultat može dobiti elemente dviju izvornih rasa, u inkarnacijama njihovih 
budućih generacija. U vašoj kulturi postoje religije koje tvrde da postoji mogućnost reinkarnacije ljudskih 
duhova u životinje i kukce, što je potpuno pogrešan koncept. Još jedan zanimljiv detalj je da su, dok su u 
trećoj dimenziji, svi muški duhovi uvijek muški, a ženski, uvijek ženski.Možda je to vijest za vas, ali to je već 
tisućljećima poznato našim kulturama. Iako su duhovi iste rase, mužjak i ženka su dva različita entiteta u 
formiranju pojmova. Nismo sigurni kako rezultira proces inkarnacije u četvrtoj dimenziji; znamo kad stignemo 
tamo. 

 

P - Judy pita, 10% ljudi na Zemlji treba preživjeti ili nastaniti novu Zemlju... hoće li svi oni biti ili preživjeli ili se svi 
reinkarnirati natrag na novi planet ili je ovo mješavina to dvoje? 

 
- Judy, mislim da sam nešto odgovorio u prethodnim odgovorima, ali gle, od ovih 10 posto, većina je ovdje 
utjelovljena kao preživjeli i primaju kao svoju djecu generacije koje dolaze, duhove humanoida koji su na 
istom frekvencijskom pojasu, koji dolaze iz različitim dijelovima svemira. Što mislite odakle dolazi barem 
polovica od gotovo 8 milijardi stanovnika vašeg planeta? Dobar dio dolazio je s planeta koji su dosegli 
različite razine i morali su svoje "pokajnike" iskrcati na mjestima gdje su imali još jednu priliku za razvoj. 
Upravo ono što će Zemlja učiniti u ovoj nadogradnji. 

 
 

P - Mythi, vratimo se na temu tektonskih ploča, kako stvari napreduju? 
 

- Pa ova stvar ide loše. Pritisak raste. Još jučer smo imali mjerenja visokog tlaka na nekoliko ploča; neki događaji 
veće veličine uskoro će se dogoditi u pacifičkom vatrenom prstenu; budite spremni na vijesti. Kada počne 
aktivnost na zapadnoj obali Sjeverne Amerike, odmah evakuirajte područje vulkana Yellowstone. U Atlantiku, 
vulkanska aktivnost zajedno s prolivenim uljem iz lanaca u velikim dubinama uzrokuje migriranje mnogih 
vrsta životinja i rakova prema manjim dubinama, potpuno debalansirajući lance hrane u vašim morima. 
Ogroman svemirski brod iz Canis Major Patuljaste galaksije prati rutu sustava Nibiru, ploveći rame uz rame s 
njim.Ne znamo zašto, ali budući da su sa znanstvenicima iz Galaktićke Zajednice, možda ćemo uskoro imati neke 
vijesti preko našeg zapovjedništva. Obavještavat ću vas kad god budem imao nove informacije. 
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Video 28 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video dvadeset osmi – 5. svibnja 2011. 
 

P - Prijatelj pita, što oni zapravo rade s LHC-om? Hadronski sudarač? Je li to zvjezdana vrata? Pomažu li 
vanzemaljci u izgradnji ovog objekta? 

 
- Zanimljivo pitanje. Ovi pokušaji podjele protona, udarom čestica, ogroman su napor vaših znanstvenika da 
razumiju intrinzičnu formaciju materije. Ovom metodom neće imati vremena donijeti razumne zaključke, ali 
trud je vrlo hvale vrijedan. Multidimenzionalne elementarne čestice glavne su karike stvaranja svega u 
svemiru; one su konstanta u našem svemiru onoliko koliko su u svemiru paralelnom s našim, a služe crnim 
rupama kao ventilima za kompenzaciju snage između njih.Zapravo, vaši znanstvenici žele, u praksi kao i u 
teoriji, razumjeti mehaniku nastanka svemira i mogućnosti proizvodnje antimaterije. Iz ovog sustava neće doći 
nikakvi praktični rezultati, ali znanost je slijed malih shvaćanja. Kroz ogroman mentalni razvoj, koji se nalazi u 
rasama kao što su "stari oci", kvantna znanost je jednostavna mentalna manipulacija. Oni se mentalno mogu 
nositi s elementarnim česticama, fantastična stvar. Oni mogu proizvesti anti-materiju i inkapsulirati je na siguran 
način. Oni su prosvijetljena bića izvan našeg razumijevanja; naše će rase jednog dana stići tamo. Kad bi vaši 
znanstvenici imali vremena za više pokušaja, došli bi do zaključka da bez mentalne snage neće postići nikakve 
praktične rezultate na ovom polju. Na skali od nula do 100, Zemljci su "6" u razvoju i aktivaciji mozga u 
usporedbi sa "starim očevima". Dug put do toga. Vanzemaljski znanstvenici ne bi gubili vrijeme sa ovim 
tehnikama. 
Reptilski znanstvenici, ili bilo koja Siva rasa povezana s njima, ne proizvode anti-materiju i ne mogu se pobrinuti 
za Zemljane jer su te jedinice iznimno kontrolirane i ne žele da ih Galaktićka Zajednica zaplijeni. Ovo je 
inicijativa vaše znanstvene zajednice, vrlo valjan pokušaj unutar ograničenja vašeg društva i mentalnih 
sposobnosti. 

 
 

P - Pedro pita, znate li išta o dva ili nekoliko velikih mjehurića ili polja koja putuju prije ili poslije Nibirua i koja 
će pogoditi Zemlju? 
 

- Pedro, ima, i kao što sam rekao u našem prethodnom razgovoru, veliki svemirski brod i nekoliko manjih 
brodova plove u blizini Nibiru sustava sa znanstvenicima iz Galaktićke Zajednice. Povezali su energetska polja 
i nevidljivost ￼￼￼￼￼￼￼￼zbog malog asteroidnog pojasa i stijena koje kruže oko sustava. To bi trebalo 
biti ono što ste možda otkrili. 

 
 

P - Mythi, Katima ima pitanje o zvuku koji se čuo gotovo 20 minuta u Južnoj Floridi, SAD, 9. ožujka. Snimio sam 
da vam pokažem ovu vrstu ogromne buke. Prestao je nakon treptanja svjetla. Imate li ideju što bi to moglo 
biti? 

 
- Katima, vidiš, neke stvari nemam dopuštenje komentirati, ali ovo se već dogodilo pa dobro. Početkom 
ožujka veliki matični brod Arkturijanaca postavio je istraživačku bazu na dnu Karipskog mora. Buka je 
rezonancija između polja sile vrlo velikog broda i tla. Brod je nešto veći od otoka Kube. Postavili su 
seizmološku bazu i potporu za operacije. Kad ste vidjeli svjetlo, ovo je bio odlazak matičnog broda iz 
atmosfere. Kao i naš brod, koristi isti sustav koji sam ranije pokazao, a kada vidite svjetlo, to je zato što 
brod proizvodi struju i odlazi. 

 
 

P - Naš prijatelj Davison pita, koje su to kristalne lubanje koje se nalaze na nekoliko mjesta na planeti? 
 

- Davisone, ove je lubanje prije tisuća godina napravila drevna rasa sa Plejada, koja je također napravila 
zvjezdanu kartu sa kamenim sferama na vašoj Srednjoj Americi. Napravili su neke od ovih lubanja, ali sve su 
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potpuno slične. Oni su transponderi, molekularno programirani u vaš kristalni kvarc za komunikaciju 
mentalnih frekvencija. Korišteni su za daljinsko slanje znanja vođama određenih kultura u regionalnom 
razvoju planiranom za njih ovdje na planeti. Čini se da je samo jedan od originala pronađen u vašoj Srednjoj 
Americi. Drugi ostaju nestali i pohranjeni su u grobnicama i oltarima napravljenim od stijene, gdje se ne 
može otkriti njihova rezonantna frekvencija. Postojali su u ruševinama "Saksa" u Turskoj, azijskim 
hramovima i još nekoliko u Južnoj Americi. 

 
 

P - Naš prijatelj Vphothisan pita, kakvu odjeću nosiš? Kako to da se većina ovih izvanzemaljaca koji se vide 
na video snimcima ili slikama doimaju goli cijelo vrijeme? 

 
- Zanimljivo pitanje. Vidite, humanoidi s vašim tipom tijela, poput mene, većina Plejadina, većina iz Aldebarana, 
većina sa Siriusa, svi humanoidi istog soja DNK, koriste odjevanje i odjeću. Soj humanoidnog tipa Sivi ne koriste 
odjeću na mjestima koja nisu fizički agresivna za njihov oblik, na primjer na Zemlji. Imaju deblji tip kože, s 
naprednim sustavom navodnjavanja; održavaju tjelesnu temperaturu stabilnom u širokom rasponu 
temperature okoline. Oni su samo toliko različiti od nas u izvornoj formaciji. 

 
 

P - Naš prijatelj Eros je pitao o našoj galaksiji i budući da je prema van u spiralnom kraku, u odnosu na to koliko 
je Zemlja blizu svom suncu, ima li mnogo kolonija koje su bliže putu između njih kako se približavate centru? 

 
- Gledaj, Erose, što je gušći dio galaksije, to su solarni sustavi u orbiti integriraniji. Postoje binarni zvjezdani 
sustavi tako blizu jedan drugome, mali brodovi mogu putovati na bilo koji planet oba sustava, bez potrebe 
za transportnim portalima. Toliko je sustava u naše dvije galaksije, ne znam ni jedan posto svih društava koja 
naseljavaju ove planete. Trebat će mi mnogo života da sakupim ovo znanje. 

 
 
 

P - Naš prijatelj Jas pita, Mythi, kada životinja umre kao mačka ili psi, ide li i ona u 4. dimenziju? I onda se 

reinkarnirati u različite životinje? 
 

- Jas, kao što sam ranije spomenuo, životinje imaju kolektivnu dušu, nemaju individualne duše kao 
inteligentna bića. Kada umru, vraćaju se u svoje kolektivne duše, vraćajući se da se ponovno rode u svojim 
specifičnim sojevima. Ako postoje križanja različitih pasmina životinja, vrste se spajaju u novu kolektivnu 
dušu koja može primiti i uključiti pripadnike izvornih rasa. U ovom novom dobu na životinje također utječe 
profinjenost aure planeta. Ovdje će ostati manje agresivne vrste, kako domaće životinje tako i divlje životinje, 
uključujući kukce. Sve vrste koje nisu prilagođene novom okolišu će migrirati na planete gdje im ekosustav 
omogućuje egzistenciju. 

 
 

P - Todor pita, Mythi, je li erupcija vulkana Yellowstone najgora stvar koju Nibiru sustav može uzrokovati Zemlji, 
ili bi mogla biti još gora? 

 
- Todore, erupcija u Yellowstoneu i drugim velikim vulkanima koji će nastati prilikom otvaranja tektonskih 
ploča bila bi velika katastrofa, ali privlačenje Nibiru sustava na vaše oceane, podižući vode u svojoj tangenti, 
to će biti glavni događaj čišćenja planeta. Vidite, sustav došljaka (Nibiru sustava) podiže vode stotine stopa, a 
Zemlja svojom rotacijom tjera ovu vodu da pređe sve što je u njenoj moći, doslovno perući planet vodom i 
solju. Više tlo može biti jedina točka preživljavanja na kopnu. Mogućnost preživljavanja postoji i na otvorenom 
oceanu, ovisno o regiji. Podzemna skloništa, ako su dobro projektirana, mogu izdržati prolaz ove vode, jer nakon 
tektonskog preuređivanja ne završavaju trajno ispod nje. 
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P - Pita Todor, Mythi, rekao si da će samo oko 10% ljudi ostati na Zemlji u ovoj Novoj eri, jer će imati novu 
frekvenciju. Nas ostalih 90% će pobiti kataklizme uzrokovane Nibiru sustavom, ili ćemo samo umrijeti 
nakon 21.12.2012, jer nemamo novu frekvenciju? 

 
- Todore, krivo si shvatio. Rekao sam da će 10 posto ostati utjelovljenje ove nove ere; ako nemate ispravnu 
frekvenciju i ostanete živi, za 30, 40 ili 50 godina ćete umrijeti i otići na svoje mjesto dužnosti, koje bi moglo 
biti na Zemlji ili na nekom drugom mjestu koje je prikladnije za vaš razvoj. Oni koji umru tijekom ovog 
procesa koji su u ispravnom frekvencijskom rasponu bit će oni koji će u auri planeta čekati priliku da se 
ponovno inkarniraju na planetu Zemlji. 

 
 

P - Prijatelj pita, Mythi, postoji li sreća? Trebaju li ljudi imati sreću i dobar život, dok bi drugi trebali imati 
lošu sreću i sve vrste loših stvari koje im se događaju? Postoji li karma? Ako ste učinili nešto loše u prošlom 
životu, morate li to platiti u sljedećem? 

 
- Gledajte, nemojte brkati sreću sa slučajnostima. Sreća je za mene čudna riječ; Razumijem značenje, ali ne i 
razlog. Zapravo, sve je u skladu s vašom aurom, kvantno govoreći. Ako ti aura nije dobra, tvoje tijelo neće 
biti. Vaš um kontrolira energetsko polje oko vas. To je poput polja sile koje može privući frekvencije 
usklađene s njim, što može biti dobro ili loše. Ako ste rođeni u zajednici koja vam može dati priliku za razvoj, 
to je zato što vas je vaš gen doveo do inkarniranja u tom društvu. Možete se razvijati, parkirati ili nazadovati, 
ovisno samo o vama kao osobi. To se zove slobodna volja. Ono što nazivate karmom jednostavno je 
opterećenje vaše aure koja će privući upravo ono na što ste usklađeni. Kada kaže, "slično privlači slično" je 
upravo ono što se događa s vašim energetskim poljem. Smeta vam dim od zapaljenog ulja, ali nježan dim 
tamjana volite. To je razlika između tamne aure i aure svjetlosti. Drugim riječima, karma je izravna posljedica 
stanja vaše aure. 

 
 

Video 29 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video dvadeset deveti – 6. svibnja 2011. 
 

- Prije nego što odgovorim na pitanja, imam dobre vijesti! Iznenađujuće, znanstvenici iz Galaktićke Zajednice, 
uz pomoć velikih svemirskih letjelica iz zajednice Krulian, koju sam prije nekog vremena spomenuo da rade 
istraživanja na vašem Suncu, jednom od najvećih poznatih svemirskih brodova, s posadom koju čini društvo 
od 80 milijuna ljudi, odlučila je napredne studije plana za smanjenje brzine Nibiru sustava u gotovo 13 
mjeseci, a zatim ga staviti u ispravnu orbitu i ponovno ubrzati. Svemirska letjelica Krulian ima tu mogućnost 
jer je 30 puta veća od vašeg planeta Jupitera i posjeduje električni traktor koji djeluje kao veliko nebesko 
tijelo. Trebaju im dva mjeseca da pređu Sunčev sustav, a oni mogu ometati sustav Nibiru 13 mjeseci dok ne 
prođe snop Zemlje. Jedanaest mjeseci je maksimalno razdoblje usporavanja, nakon čega će se morati 
ponovno ubrzati kako bi slijedio svoj izvorni put, odnosno prošao unutar vašeg Sunčevog sustava kako 
predviđa kozmos. Vjerojatno se neće približiti vašem planetu, koji će već u tom razdoblju patiti od 
magnetskog preokreta i povećane sunčeve aktivnosti. Radi se o preliminarnoj studiji, ali nas ta mogućnost 
veseli i nadamo se da će se ovaj plan provesti u djelo. 
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Ops.: Mythi, jako dobro, napokon neke dobre vijesti usred tako loših vijesti. Također smo čekali neko čudo od 
naših vanzemaljskih prijatelja da olakšamo ovaj prijelaz u novu eru. Bog vodi svoje znanstvenike i Kruliance, na 
kraju krajeva, uspjeli ili ne, zaslužujete našu zahvalnost što pokušavate! Hvala puno puno sa nadom! 

 
 

P - Prijatelj pita, ako vanzemaljci dijele nove informacije o razvoju ljudima na Zemlji, zašto se onda upuštamo 
u projekte koji neće imati utjecaja na nas? Zašto nastavljamo financirati projekte poput LHC-a? Spomenuli ste 
da ljudi neće imati vremena proizvesti povoljan rezultat s LHC-om. 

 

- Vidite, shvatite da ovdje na vašem planetu postoje dva aktivna znanstvena aspekta, otvorena znanost i 
znanstvena tajna. Vaša NASA, na primjer, stotine ljudi rade za NASA fasadu. Oni doista vjeruju da ozbiljno 
rade s visokom tehnologijom, šalju robote s kotačima i malim kamerama koji rade u paralelnim 
pretragama, istražuju planete poput Hercolubusa ili Tychea, koji ga zapravo zovu Nibiru i skrivaju se od 
javnosti velikim velom, itd... To su korisni nevini u sustavu. INASA ili "unutarnje NASA" je stvarno zanimljiv 
dio, o kojem nevina NASA praktički ne zna ništa o tome da razinu dezinformacija koja se daje javnosti na 
prihvatljivoj razini. INASA je ta koja održava odnos s reptiloidima i njihovim znanstvenicima, a u potpunosti 
je u vlasništvu i održavaju je vaše elite. NASA posjeduje odnos s javnošću koja plaća porez. Sva istraživanja 
izvan planeta, u lunarnim i marsovskim reptilskim bazama su visoko povjerljiva znanja INASA-e, o čemu 
znanstvenici NASA-e ne znaju ništa. Ako INASA znanstvenik postane nezgodan, eliminiran je, ponekad 
doslovno. NASA još uvijek koristi stare rakete, dok u INASA lete u reptilskim svemirskim brodovima. Vidite, 
vaše vlade ne mogu zaustaviti kalendar znanstvene zajednice, a da ne privuku punu pozornost na sebe. 

 
 

P - Naš prijatelj Larry pita, kada možemo očekivati da će voda koju je povukao Intruder sustav zapljusnuti 
zemlju? Koja je nadmorska visina sigurna? 

 
- Larry, u tim novim okvirima moram provjeriti hoće li se zapravo dogoditi proces usporavanja Nibiru sustava. 
Ako se to dogodi, vidjet ćemo gdje bi Zemlja trebala kružiti oko sunca kako bismo predvidjeli utjecaj Nibirua na 
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vaše oceane. Može se promijeniti na bolje, pa se isplati pričekati nove izračune. Obavještavat ću vas kad god je 
to moguće. 

 
P- Naš prijatelj Hothisan pita, koliko dugo se može ostati na svemirskom brodu? Imaju li svemirski brodovi 
umjetnu gravitaciju? Ako ne, kako se vanzemaljsko tijelo nosi s mikrogravitacijom? 

 
- Hothisan, naši svemirski brodovi su previše napredni za tvoj koncept. Svi brodovi trenutno se oslanjaju na 
generatore inercije i generatore gravitacije. Štoviše, atmosfera se održava unutar odgovarajućih standarda 
prema biovarskom prosjeku posade. Naš navigator je sa Siriusa; prilagodio se nekoliko mjeseci prije nego što 
se pridružio našem timu. Brodovi imaju sustave potpore za život posade tijekom duljeg razdoblja; to varira 
ovisno o korištenju svake vrste letjelice. 

 
 

P - Pita naša prijateljica Fiona, Mythi o crnim trokutastim letjelicama koje lete nečujno i nisko na nebu. Vidio sam 
jedan s crvenim svjetlima na svakom od njegova 3 ugla. Jesu li izvanzemaljskog porijekla ili su ih ljudi stvorili za 
vojsku? 

 
- Fiona, trokutasti svemirski brodovi zajednički su za nekoliko rasa, uključujući i nekoliko modela koje smo 
izradili po narudžbi u našim tvornicama u kolonijama. Ima nekih starih, napuštenih na vašem mjesecu. 
Vaše vlade također testiraju primitivne letjelice s ovim formatom, a vidjeli smo i letenje. Sekundarna 
svemirska letjelica, koje koristi zajednica Camelopardalis, svi su trokutasti. Koriste ih i neke zajednice Sivih 
sa Andromede. Možda ste vidjeli nekog od njih. Sve Arkturijanske letjelice su u obliku velikih cijevi.Ovoga 
puta ovdje kruže mnoge rase i letjelice. 

 
 

P - Mythi, pita Panos, kada se rodiš kao čovjek, znači li to da si u nižoj dimenziji? Ili da nemate puno znanja, ili 
nemate toliko iskustva iz svojih prijašnjih inkarnacija? 

 
- Vidite Panosa, čini se da ne razumijete gore navedene informacije. Ako ste rođeni kao čovjek, to znači da 
jeste. Svi smo mi u trećoj dimenziji, a samo ćemo privremeno biti u četvrtoj kada ne budemo inkarnirani. 
Stečeno znanje i iskustvo bit će otisnuti u vašem genu. Jeste li upoznali ljude koji izgledaju kao vrlo stari 
duhovi i druge za koje se čini da imaju duhove s malo prtljage? To je gen, više-manje opterećen informacijama 
i prethodnim iskustvom. 
 

P - Pita Todor, Mythi, već nekoliko godina umiru pčele medonosne po cijelom svijetu, i umiru. Albert Einstein 
je rekao: "Ako pčele nestanu s površine Zemlje, čovjek ne bi imao više od četiri godine života." Zašto pčele 
umiru i je li Einstein u pravu? 

 
- Pa Todore, osim ako se ne hraniš samo mesom još koju godinu dok životinje ne nestanu, u pravu je. Ponijeli 
smo neke vrste pčela u naše kolonije i aklimatiziramo ih. Pčele treba poštivati na svom planetu jer su one 
kukci najkorisniji za ekosustav ljudskog života na Zemlji. Nevjerovatna pohlepa i kriminalni profit naveli su 
vašu elitu da proizvede genetski modificirano sjeme i apsurdno otrovne otrove za vaš ekosustav koji 
doslovno uništavaju ne samo pčele nego i stotine vrsta kukaca, leptira i drugih oprašivača. Pčele umiru i 
izumrijet će za kratko vrijeme. Tek nakon što se sva prašina slegne od događaja izazvanih ovom promjenom 
Ere, mi, između ostalih, koji aklimatiziramo vrste u svojim kolonijama, možemo zajedno vratiti bube koje se 
mogu prilagoditi ovoj novoj fazi planeta Zemlje. Mi, na našem planetu, zaista poštujemo ove insekte. Imamo 
voće iz raznih dijelova galaksije, svakodnevno konzumiramo voćne sokove, imamo voćna vina i uživamo u 
svim vrstama povrća, što izravno ovisi o oprašivanju. Osim toga, imamo vizualni aspekt, koji uključuje tisuće 
vrsta cvijeća koje okoliš planeta čine vrlo lijepim i šarenim. 
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P - Pita naš prijatelj Zeta, neke rase, kao što su Verdants (pripadnici sive vrste), tvrdile su da su srele Boga i 
pronašle galaktičku lokaciju Njegovog doma u ogromnom svemirskom brodu zvanom raj. Jesu li tvoji ljudi 
pronašli Boga i njegov brod? 

 
- Znam rasu koja se zove Verdan, ali ne i regiju Djevice; žive u Aldebaranu. Ova priča o Bogu stvoritelju koji živi 
u svemirskom brodu, žao mi je na iskrenosti, je legenda bez temelja. Stvoritelj, odgovoran za početnu 
eksploziju, koja je konformirala našu univerzalnu stvarnost, mogao je biti samo u drugoj dimenzijskoj ravni, 
potpuno različitoj od ove, onoga što je stvorio. Svoju kreaciju možete uočiti samo ako budete vani i u 
potpunosti pogledate svoju kreaciju.Nemojte da vas zavara ovakva teorija, koja je neutemeljena i potpuna 
neistina. 

 
 

P - Naš prijatelj Ryan pita, samo sam se pitao, što je Galaktićka Zajednica? Je li to vaša vlada? 
 

- Ne, Ryane, svako društvo ima svoju vladu, svoje zakone, svoje tradicije i svoje smjernice. Ovisno o tome kako 
se upravlja pojedinim društvom, njegovi se članovi razvijaju brže ili sporije, ovisno o korištenoj politici i 
značajkama na planetima na kojima su njihove kolonije instalirane. Na planetima s uravnoteženim društvima, 
imigranti se ne mogu primiti, već samo zaposleni u studijskim grupama ili radovima. Iako iste rase, ne postoji 
mogućnost prijenosa cijele kolonije na bolji planet jer bi to narušilo stabilnost izvorne rezidentne kolonije. Bilo 
bi kao kad bi svi ljudi na Zemlji htjeli živjeti u svijetu vaše ljudske rase, kao što su Plejade, na fantastičnim 
planetama koje imaju tamo. Ali to bi bilo nemoguće. Ono što se u tim slučajevima može i čini je pomoć tim 
kolonijama da ostvare svoje ciljeve u vlastitoj regiji ili novim planetima postavljenim u smislu razvoja. Galaktička 
Zajednica je odbor društava, kao galaktički Ujedinjeni Narodi. Postoje predstavnici svih rasa koji žive ili imaju 
posla jedni s drugima. Oni drže istraživačke laboratorije s briljantnim znanstvenicima iz društava članica kako bi 
razvili sve naprednije tehnike za dobrobit cijele zajednice. Glavna svrha Galaktičke Zajednice je održavanje 
zakona, reda, harmonije i razvoja svih kolonija inteligentnih bića u svom dometu. Uskoro će i Zemlja tamo imati 
vašeg predstavnika. Galaktička Zajednica zapravo nije jedinstvena jer je jedan od tisuća društvenih centara u 
svemiru, svatko od njih djeluje u svojim regijama, ali svi nastoje slijediti iste standarde ponašanja općenito. Oni 
ostaju u stalnom kontaktu kako bi održali integraciju svih galaksija. 

 
 
  Video 30 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – video trideset – 7. svibnja 2011. 
 

P – Todor pita, u bugarskom selu Caričina tvrde da su u pećini tražili stvorenje, možda vanzemaljca, koji je bio 
predak cijelog čovječanstvo. Znate li nešto o ovoj stvari? Što je u takozvanoj "caričinoj rupi" i zašto sve odrežu? 

 
- Civilizacija Atonianaca iz Andromede, koja je donirala DNK za civilizaciju Atlantide, a zatim Egipćanima, 
držala je stari laboratorij koji je s vremenom zatrpan u ovoj regiji i ostavili su neka biomehanička bića da 
čuvaju mjesto. Prvi grad Atlantide bio je u Sredozemnom moru. Ne znam ima li još nešto tamo u starom 
laboratoriju. Daju vrlo malo zadovoljavajućih informacija o tome što rade, egzotična rasa i vrlo stara. Ako još 
uvijek imaju opremu, to neće dopustiti ljudima da je uzmu jer mnogo toga može biti vrlo opasno da s time 
rukujete. 

 
 

P - Panos pita, postoji li način da se prisjetite svih vaših prijašnjih životnih uspomena ovdje na Zemlji ili negdje 
drugdje u svemiru gdje ste možda bili prije? 

 
- Ne, Panos, tvoja sjećanja su samo u četvrtoj dimenziji. Imat ćete pristup njima samo kada ste bestjelesni. S 
razvojem vašeg mozga, možete se prisjetiti stvari koje ste naučili i upoznali u prošlim životima u ovoj 
dimenziji, ali Zemljanima će trebati malo vremena da razviju ovu karakteristiku. 
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P - Katima pita, Mythi, rekla si da ćemo moći vidjeti 2 sunca na nebu od 10. do 20. listopada ove godine. Ako 
Kruliani smanje brzinu Nibiru sustava, hoće li ova akcija Kruliana promijeniti datume ranije objavljenih 
informacija o našoj budućnosti? Je li datum 21.12.2012. još točan za prolazak Nibirua? Ili hoćete reći da Kruliani 
samo pokušavaju držati Nibiru dalje od Zemlje tijekom njezina prolaska, ali datumi će ostati isti? 

 
- Katima, ako se Nibiru uspori, neće se vidjeti u listopadu 2011. kao prije nego će se vidjeti tek krajem 
sljedeće godine. Neki asteroidi bi mogli proći blizu Zemlje u listopadu ove godine jer neki dolaze na ruti koja 
prethodi Nibiru, ali masivni sustav Nibiru kasnio bi 2012. Gledajte, imamo vijesti da je plan proveden u djelo, 
tako da smo svjesni ove odluke. 

 
 

P - Jay pita, je li do 10 posto da imenuje vlastitog vođu za novu eru? 
 

- Jay, ti, kao autonomna rasa nakon pridruživanja Galaktićkoj Zajednici, birat će svoje predstavnike koje vijeće 
može ili ne mora prihvatiti. Aura vaših vladara morat će biti kompatibilna s novom stvarnošću planete. Stoga 
će biti nemoguće da vaša sadašnje elite ostanu na vlasti nakon ove nadogradnje, ako je to doista sadržaj vašeg 
pitanja. 

 
 

P - Prijatelj pita, možemo li se teleportirati s bilo kojeg mjesta u svemiru na bilo koje mjesto u svemiru? Koliko je 
vremena potrebno za postavljanje teleporta? Postoji li neko vrijeme za pripremu ili se možemo teleportirati u 
trenutku kada želimo? Koliko je energije potrebno za teleportaciju? Puno, nešto? Ili vrlo malo? 

 

- Pa, danas su teleporteri vrlo učinkoviti. Ne izazivaju veliku potražnju za energijom. Kako je naša dostupnost 
eneriji u izobilju, nema razlike. Prevezeni ste odmah nakon aktivacije; nema potrebe čekati, osim ako u sobi 
za transfere nema reda ljudi. Postoji maksimalna udaljenost rada, pa ne bi funkcionirao npr. između Zemlje 
i Mjeseca. Često se ova metoda koristi na dotičnom planetu ili iz njegove orbite ako postoje idealni uvjeti. 
Za teleportaciju, samo se transportni portali (ili pristupnici) mogu prenositi između planeta i galaksija.  P - 
Prijatelj pita, imaju li drugi planeti slična mjesta poput Las Vegasa? Što je neki oblik zabave? Je li isto kao na       
Zemlji? Imaju li drugi planeti religije? 

 
- O igricama, da i ne, nemamo kockanje kako ga vi nazivate. Postoje planeti koji su montirani kao kampovi za 
odmor, sa svim vrstama zabave, puno tehnološko-dimenzionalnih, holografskih generatora, parkova 
egzotičnih životinja, itd... Jako su lijepa mjesta za biti neko vrijeme. Naravno, ne uživaju sve rase u istim 
stvarima, a za njih su se prilagodili raznolikim okruženjima. Razlikuju se od Zemlje jer na ovim planetima nema 
lukavstva, koja postoje na ovim mjestima. Što se tiče religije, postoje mnoge kulture koje poštuju svoje 
pretke kao utemeljitelje i duhovne upravitelje. Postoje kulture više zaostalih od vas, koji štuju bogove, kao u 
svim vašim drevnim kulturama. U naprednijim kulturama od vas nema religioznih fanatika poput onih koje 
postoje na vašem planetu. 

 
 

P - Prijatelj pita, kako neke od tih vanzemaljaca s vremenom postaju napredne? Koja je bila njihova motivacija? 
 

- Pa, samorazvoj je karakteristika od biti živ. Ako vjetar dođe u vašu kuću, s vremenom ćete izmisliti vrata. 
Kada ste inteligentno biće, razvoj je prirodan niz izazova koji će vam učiniti najbolji mogući život ikada. Biti 
obdaren inteligencijom ne treba motivaciju; potrebni su nam izazovi da poboljšamo svoj životni stil i naše 
potomke. S vremenom ćete primijetiti da ste napredniji nego što ste ikada zamišljali, otkako ste zapalili svoju 
prvu vatru. 

 
 

P - Mythi, naši znanstvenici ne znaju kako objasniti misterij izvora kozmičkih zraka koji ovog tjedna 
bombardira južni pol Zemlje na Antarktiku koji se pojačao jučer, 6. svibnja, i u porastu. Što je uzrok tome? 
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- Ti znanstvenici su možda oni "nevini". Ovo bombardiranje kozmičkih zraka kanalizira se pristupom Nibiru 
sustava. Jednostavnim izračunima možete jednostavno provjeriti da ovi snopovi zraka dolaze s udaljenosti 
kompatibilne s trenutnim položajem sustava Nibiru, udaljenog oko 0,0397 svjetlosnih godina. Jedini drugi 
izvor iza Nibiru sustava je preko 1, 000 svjetlosnih godina od Zemlje, nemoguće je poslati ove kozmičke 
zrake takvog intenziteta. Ovo bombardiranje će se samo smanjiti kada sustav prođe snop Zemlje. Vaša 
INASA zna, ali to neće priznati široj javnosti. Vidite, u stvarnosti je malo vaše populacije zainteresirano za 
upoznavanje s ovim događajima. Vjerujem da nisu ni pola postotka. Ostali vjeruju da će, ako je to važna 
vijest, izaći u medijima. 

 
 

P - Dana 2. svibnja, astronom Jan Timmermans iz Nizozemske otkrio je potpuno odvojenu vatrenu kuglu na 
jugozapadnom rubu solarnog diska, vatrenu kuglu veličine Zemlje bačenu visoko na solarno nebo! Što je to? 

 
- Vidiš? Jugozapadni rub solarnog diska je prema trenutnom položaju Nibiru sustava. Svi ovi simptomi samo su 
oglasi njegovog dolaska u blizinu vašeg Sunčevog sustava. Oni koji stvarno ne žele uočiti događaje jednostavno 
ne povezuju točke. Pošto se sva sunca sastoje od krutih tvari rastopljenih visokim atomskim izgaranjem, svaka 
eksplozija mogla bi osloboditi ogromne količine goruće mase i energije sa svoje površine.Kada sustav Nibiru 
prođe unutar vašeg sunčevog sustava, nemate pojma kako će se vaše sunce ponašati. Njegova površina će 
se činiti poput mnogih divovskih vatrometa. U ovom trenutku nestabilnosti u vašem geomagnetskom polju, 
postoji vrtložni odnos između vremena i prostora, koji mijenja frekvenciju planeta i priprema nulu za novu 
eru, jer se kronograf resetira. Ovaj vrtlog će se stabilizirati u trenutku preokreta polova i pozicioniranja 
Sunčevog sustava kao cjeline u novoj galaktičkoj hemisferi. Konačno poravnanje okretanja planeta bit će 
definirano novim nagibom njegove osi u odnosu na vaše sunce, kutom koji će biti definiran tektonskim 
kretanjima na planetu. 
P - Ganesh pita, rekli ste da je Zemlja pogodna za život od strane drugih vanzemaljaca koji su donijeli vodu 
ovamo kroz neka vrata. Također ste rekli da su dodali više vode nego što je trebalo. Ako ovu vodu na sličan 
način ukloni Galaktićka Zajednica, može se izbjeći masovna smrt Zemljana zbog Nibiru sustava i tsunamija. 
Možete li predložiti nešto takvo za Community Galactica? 

 
- Ganesh, ovo je ideja koja zvuči praktično, ali je nemoguće ostvariti u ovom trenutku. Zemlja danas održava 
nesigurnu ravnotežu, ovisnu o masi oceana. Vaš ekosustav sada ima više od četiri milijuna godina 
formiranja, nemoguće ga je promijeniti u ovoj fazi događaja. Bilo bi kao na operaciji kada pacijent nije zdrav 
da izdržati zahvat. Planet će se morati vratiti u svoju ravnotežnu točku iz koje već ima milijunsku povijest 
razvoja kako bi dosegao ovu novu fazu. 

 
 

P - Prijatelj pita, Mythi, jesi li ti prosvijetljeno biće? Bliže božanskom? 
 

- Vidiš, ja sam sličan tebi; Ja sam samo nekoliko tisuća godina ispred u razvoju. Nisam bolji od tebe kao biće, 
samo sam puno stariji. Osjećam se u miru s božanskim i samim sobom, uvijek nastojim zadržati svoje 
pozitivne vibracije i želim da i oni pored mene osjete taj isti mir. Svi mi imamo auru, a tvoja se aura ne 
razlikuje od moje. Svi smo mi braća i humanoidi na neki način od porijekla; Samo sam iskusniji i zreliji što se 
tiče količine stečenog znanja. Siguran sam da će vaše društvo, uz veliku moć prilagodbe koju imate, postići 
veliki razvoj u kratkom vremenu, asimilirajući mnogo toga što možemo naučiti u ovoj novoj eri 
međuplanetarne interakcije koja dolazi. Svi smo mi dio božanskog; uostalom, svi smo stvoreni istom 
energijom, u istom svemiru, koji je naš najveći i jedini dom. 
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Video 31 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset jedan – 9. svibnja 2011. 
 

P -  Katima sumnja u neke kontakte iz rase koja ima oko 4000 sljedbenika: 
 

P - Ja sam Nibara, imam pred sobom poruku što predstavlja da je iz Visokog vijeća Plejada. Je li to točno? 
 

- Katima, mi smo uvijek u kontaktu s Plejadincima i imamo dobar odnos s njima. U ovom trenutku ne 
postoji vijeće Plejada u kontaktu s vašim društvom. 

 
 

P - Kada vidite da neki svemirski brod slijeće, ispravan je protokol i pozdrav: "Način i običaj je kada ulazite u 
moj prostor tražiti dopuštenje." ili "Ja sam sa Zemlje. Ja sam suveren. Ja sam jednak. Ne smijete se miješati u 
mene."? 

 
- Ne postoji procedura ili usklađenost pristupa za komunikaciju s njima ili s bilo kojim strancem. 

 
 

P - Ni pod kojim okolnostima se nitko ne smije ukrcati na bilo koju letjelicu. Ovo je način da vas zarobimo, a 
tumačit će se kao da ste dali svoje prešutno dopuštenje. Jednostavno recite: "Ne. Ja ostajem na ovoj Zemlji. 
NE dajem vam dopuštenje. Je li to točno? 

 
- Niti jedan Plejadin neće tražiti od vas da se ukrcate na brod. U slučaju da bilo koja rasa želi uzeti neke od vas, 

oni ne bi ništa pitali, jednostavno vas imobiliziraju i odvedu bez odlaganja. Stoga ovakav opis "postupka" 
nije istinit. 

 
P - Osoba nam je dala upute o ispravnom pozdravi (prema Andromedancima) koje trebamo koristiti sa svim ET-
ima. Ljudi koji prisustvuju formalnoj funkciji galaktičkog događaja moraju se prvo predstaviti: stojite na kvadrat, 
naklonite se, ne skidajući pogled s njih i kažete: " To je način i običaj kada se ulazi u moj prostor da se traži 
dopuštenje.” Je li točna? 

 
- Nijedan soj Andromede za koji znamo da vam ne treba ikakvo predstavljanje. Ova kolonija je dobro poznata i 
oni mogu zatražiti bazu podataka Galaktićke Zajednice, ili kroz neki regionalni monolit, bilo koju informaciju 
koja se tiče vaših društava. 

 
 

P - Neki Zete kažu da su telepati i da se mogu uskladiti sa svakim ljudskim umom na Zemlji! Je li moguće? 
 

- Kontakt putem telepatije s vama ne funkcionira u oba smjera. Čujem vaš odgovor, ali jedva da čujete 
moje pitanje jer vaš mozak nema aktivaciju potrebnu da u potpunosti omogući ovu funkciju. Nekoliko ljudi 
na vašem planetu to može učiniti jer postoje iznimke u svakom razvoju, zapravo samo nekoliko desetaka 
ljudi. Mentalna kontrola populacije putem telepatije potpuna je i potpuno neutemeljena utopija. 

 
 

P - Mythi...sigurno znate koji su vanzemaljci oteli Betty i Barney Hilla i jesu li bili dobronamjerni ili ne? 
 

- Što se tiče otmica, kao što sam rekao, postoje rase koje su koristile vaš DNK za ispravljanje problema u 
razvoju. Postoje Sive rase koje eksperimentiraju genetski križajući ih s vašom linijom humanoida, tražeći jaču 
rasu fizički gledano, i drugi Sivi koji rade za Reptiloide su na istom tragu istraživanja. Obično uzimaju uzorke 
iz nekoliko vaših sojeva za ove eksperimente, ali obično su im potrebni samo uzorci. Vaša vlada omogućuje 
ljudima da iskuse trudnoću hibrida u laboratorijima koji se drže u podzemnim objektima. Oni ih pružaju 
Reptiloidima, između ostalih rasa, koji traže takav postupak. Vaša vlada ima poseban odjel za to, posebno 
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unutar podzemnih baza u Sjevernoj Americi. Nakon ovih sporazuma, potreba za otmicom ljudi od strane 
ovih rasa pala je gotovo na nulu. 

 
 

P - Ovi Zeta vanzemaljci kažu da je njihov planet odavno mrtav i da su živjeli umjetnim sredstvima eonima. 
 

- O ovoj rasi, Zeta, nikad nisam čuo da se o njoj govori. Rase koje žive u svemirskim brodovima jer su izgubile 
svoje planete je nešto što već dugo ne postoji. Trenutno, Galaktićka Zajednica ima znanje kako pripremiti 
planete u odgovarajućim područjima solarnih sustava za primanje novih naselja ili preseljenja bez većih 
problema. Neke rase poput Krulijana žive u svojim ogromnim brodovima po izboru; oni su sami sebi dovoljni u 
svemu što im je potrebno za opstanak svog društva. Daješ ime i priču, ali vrlo je teško identificirati neke od 
ovih pseudo rasa koje spominjete bez ikakvih relevantnih detalja o njima. 

 
 

P - Vođa ove grupe dopustila je da joj se u mozak stavi implantat. Razlog koji je vođi dao vanzemaljac je zato što 
će joj implantat pomoći da shvati što joj Zete govore. Ovaj vođa je rekao da su joj Zete rekli da ljudi ne bi trebali 
smetati ovim implantatima. 

- Ne postoji nijedna rasa s imenom za koje želite da planira rasporediti brodove prepoznavanja u svojoj 
populaciji. Galaktićka Zajednica ne bi dopustila takvu inicijativu jer bi to bilo izravno uplitanje u stabilnost nove 
kolonije. Tko god navodi tu mogućnost, sigurno istražuje mogućnosti glasina da vaša vlastita vlada pokušava 
ovu tehnikus vašim građanima kako bi kontrolirala mase. 

 
 

P - Oni navode: "Isto tako, genetski inženjering učinjen u prošlosti na čovječanstvu nije tajna, a kao 
inženjeri zaduženi za trenutni skok za čovječanstvo, bili smo upoznati sa svim informacijama koje želimo u 
ovom području!" Je li moguće? 

 
- Nijedna rasa neće moći genetski manipulirati ljudima na Zemlji, više ne. Ovakvo obećanje nema 
utemeljenje. Zemlja je dosegla fazu u kojoj će društvo biti proglašeno suverenom rasom. Ako će druge rase 
živjeti s vama, ovdje ili drugdje, stvarajući hibride, to će biti rezultat vašeg ulaska u ovu novu fazu, gdje će 
vaša rasa živjeti s drugim rasama podjednako, bez ikakvih ograničenja ili nametanja. 

 
 

P - Trebam li se bojati ovih Zeta vanzemaljaca jer im ne vjeruju i postavljaju previše pitanja o njihovim 
motivima? Hoće li me Zete loviti ili bilo koje druge ljude koji se ne slažu s njima? Muka mi je od pomisli da 
nemam nijednu od svojih misli! Zar nemamo zaštitu od ove invazije? Što dobri vanzemaljci rade da zaustave 
ovu radnju zadiranja u naše umove? 

 
- O tome mislim da sam već odgovorio na prethodna pitanja. Nijedna vas rasa neće izravno ometati, tako da 
je ovo točka potpuno definirana. Nema tehničke ili praktične mogućnosti da se to dogodi jer ste pod punim 
nadzorom različitih rasa u ovom ponovnom pokretanju planeta. Ne gubite vrijeme brinući se o tome. 

 
- Vidite, svatko od vas može kanalizirati svoje nade, vjerujući u ono što želi. Četiri tisuće ljudi je ništa u 
usporedbi sa stotinama milijuna koji još vjeruju u raj i pakao! 

 
 

P - Cindy pita, Mythi. ... Jesu li Kruliani zamoljeni da prouče Nibiru sustav za dobrobit humanoida na Zemlji? Ako 
je odgovor potvrdan, objasnite zašto. 

 
- Cindy, Kruliani rade za nekoliko rasa u našim galaksijama. Tisućljećima su sudjelovali u raznim akcijama 
podrške Galaktićkoj Zajednici. Pažnja koju pridaju svim solarnim sustavima uvijek je dobrodošla i oni to cijene. 
Pomagati u uspostavi prve službene humanoidne kolonije u vašem Sunčevom sustavu prije svega im je čast. 
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P - Cynthia pita, ono što bih stvarno željela znati je li moguće da vas, izvanzemaljsku dušu, sami kontaktiramo i 
ako da, kako? Kako CB to radi, a zašto ne komunicirate s našom vladom da im kažete što govorite nama? 

 
- Cynthia, kao što sam ranije objasnio, moj kontakt s vama je čisto neformalan; Odgovaram na pitanja da 
budem  paralelan, proučavajući ovu novu koloniju vođen svojom akademskom znatiželjom. Teoretski ne bih 
trebao imati te kontakte, ali kako ne pokušavam impresionirati nikakvu novu filozofiju, već samo odgovaram na 
vaša pitanja, ni na koji način ne ometam kontekst svoje misije, niti mijenjam finalizaciju ove nove ere. Ne 
možemo izravno kontaktirati vaše vlade jer se one ne smatraju vašim pravnim zastupnicima koji se suočavaju s 
Galaktićkom Zajednicom. Nemamo dozvolu miješati se u vašu povijest, posebno u ovom kasnom dobu kada 
morate dokazati da ste konsolidirana rasa, da ujedinite ovu koloniju s drugim zajednicama. Tek kad iduće 
godine počnu nevolje, možemo imati nalog da se na bilo koji način miješamo. Ne pitajte kako jer trenutno ne 
mogu odgovoriti jer nemam ovu informaciju. U vašem području će biti promjena, kao i na cijelom planetu, ali 
važno je da budete svjesni da će vaše šanse uvijek ovisiti o frekvenciji vaše aure, odnosno o vama samima. 
 

  P - Zeta pita, postoje li neki humanoidi kojima je zabranjeno reinkarnirati zbog lošeg ili zlog ponašanja? Hoće li zli  
biti kažnjeni? 
 

- Zeta, nitko nije spriječen u reinkarnaciji; naprotiv, na to ih prisiljava njihova frekvencija aure. Možete li 
zamisliti da bi se duh koji je uživao u ugodnom životu u ovoj sadašnjoj fazi osjećao dobro kad bi se vratio u 
mračno doba? Ne bi li to bio privatni pakao? Imajući gene napunjene subliminalnim sjećanjima, a onda živjeti 
u okruženju potpuno izvan konteksta? Bio bi to život zgrožen njegovim stanjem i bio bi "plaćen" mnogim 
inkarnacijama da se ponovno vrati na ovu točku. 

 
 

P - Zeta pita, također, hoće li me članovi obitelji, poput moje djece i supružnika, pratiti na novu frekvenciju ili 
ćemo biti zauvijek razdvojeni van faze? Hoćemo li se ponovno ujediniti i prepoznati jednoga dana u vječnosti? 
Znaš li? 

 
- Zeta, ako se zajedno diskarnirate, možete biti zajedno u istom vremenskom periodu u auri planeta, četvrte 
dimenzije. U ovom slučaju, barem možete birati između odlaska na svoje mjesto dužnosti ili slijediti manje 
prosvijećene iz svoje obitelji u područje niže frekvencije. Možete odlučiti odstupiti, budući da ste apsolutno 
sigurni što ćete učiniti. Kako će sva vaša sjećanja biti dostupna u četvrtoj dimenziji, ono što sada mislite da 
ćete htjeti može biti vrlo različito od onoga što radite kada možete vidjeti svoj put u cjelini. 

 
 

P - Carlos pita, želio bih pitati je li putovanje kroz vrijeme moguće za vanzemaljce ili bilo koju drugu rasu za 
koju znate, i ako da, kako? 

 
- Carlos, ne znam kako ovo pitanje nije postavljeno prije. Jesi! Ovo je vrlo često pitanje koje bi svatko želio 
napraviti barem jednom u životu. Vidite, prošlost kao što taj izraz kaže, to se dogodilo. Jedine stvari koje su 
ostale iz prošlosti su slike koje putuju svemirom dok se ne rasprše i kao mentalne frekvencije koje možda 
poskakuju u auri planeta, sve dok i one ne nestanu. Povratak u prošlost je teorija snova; nije moguće. Kad 
kažemo "putovanje kroz vrijeme" znači ono što se događa u naborima vremena i prostora koji nastaju kroz 
transportne portale. Kada ste udaljeni oko 400 svjetlosnih godina i možete biti prebačeni ovamo odmah, u 
djeliću sekunde, putujete kroz vrijeme, u svoju sadašnjost. Budućnost i vaša sadašnjost je linija kontinuiteta; 
nema vremena putovanja u budućnost jer budućnost će biti, ali ne još. Ne postoje vremenski putnici u 
prošlost i budućnost kao što vi romantizirate, ali da, postoji putovanje u sadašnje vrijeme bez vremena, bez 
obzira na odnos između vremena i prostora koji je uključen. Kada putujete između sustava vrlo različitih 
frekvencija, to dovodi do razlika kao što je 10 minuta na mom sustavu, što ovdje predstavlja dva mjeseca ili 
dvije godine negdje drugdje; takva vrsta nesrazmjera u vremenu jednostavno se ne događa kada se 
prenosite odmah. 
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Video 32 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video 32 – 11. svibnja 2011. 

 
P – Prijatelj pita: Ako sustav Nibiru kasni, komet Elenin također neće uspjeti presjeći Zemlju u listopadu? 

 
- Ne mogu biti apokaliptičan kao što sam rekao, jer to nije moja uloga, ne mogu se i ne smijem miješati u vaše 
rutine, ali, komet koji zovete "Elenin" neće kasniti, proći će vrlo blizu sljedećeg listopada, cca. . 50.000 km 
od Zemlje u njenom stvarnom obliku, prema našim izračunima. Problem je što je promjer ovog kometa, sa 

svojom atmosferom plinova i stijena, cca. 78.000 km, odnosno, njegova atmosfera će biti u interakciji s 
vašom, a svi će vaši sateliti biti trajno izgubljeni. Interakcija gravitacije može pomaknuti vaše oceane i 
tektonske ploče. Osim toga, prijeći će pojas asteroida, skupljajući više materijala svojom gravitacijskom silom. 
Pratimo odstupanja koja mogu biti u njegovom prolasku kroz snop Marsa. Može odstupati na razne načine, 
uključujući i dosta okretanja, ali ako se umjesto toga nasumično pomakne prema vašoj planeti, dva svemirska 
broda Pleiadeans pokušat će izvršiti hitnu operaciju. Oni će biti pri ruci da odu iz lunarne baze kako bi je 
uništili samo u ovoj kritičnoj situaciji jer je ova operacija iznimno rizična i mogla bi uzdrmati cjelokupnu 
ravnotežu u vašem Sunčevom sustavu. Ostat će velika kiša manjih meteora, koje će uglavnom uništiti vaša 
atmosfera, ali čak i tako, neki će meteori stići do planeta s manje udarne sile. Sjajan tuš svjetla i prašine. Ovaj 
plan je odobrila Galaktićka Zajednica. 

 
 

P - Kurtiss pita, odakle su Vede dobile informacije? 
 

- Vede je nekoliko puta posjetila rasa s Plejada. "Brahman" je bilo ime dano entitetu zvanom "Kozmički 
Bog" koji je zapravo bio predstavnik rase koja je izvorno bila razvoj "Saxas civilizacije" u koloniji na 
Plejadama, sa koje su prebačeni prije više od 10.000 godina . Bili su ovdje nekoliko puta, proučavajući 
vlastito podrijetlo, a na svojim putovanjima donijeli su im raznolika znanja o pisanju i filozofiji, do plemena 
u razvoju, počevši od toga, prvih nekoliko zapisa vašeg doba. ￼￼ ￼￼￼￼￼￼￼ 
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P - Skyfox pita, znate li išta o virusu H1N1 koji još uvijek ubija čovječanstvo? Je li to virus koji je izašao iz 
ljudskog laboratorija ili ima ikakve veze s Reptiloidima? 

 
- Skyfox, mnogi virusi koje je objavila vaša vlada su uobičajeni virusi gripe koji već postoje; ovo je izgovor da 
se stanovništvo cijepi nanokomponentama daljinske aktivacije koje su donijeli reptilski znanstvenici, kao što 
sam već spomenuo. Nemojte uzimati niti davati svojoj djeci cjepiva koja nude vaše vlade. Ovo je isti slučaj 
prijevare korišten s eksplozijom dviju zgrada u Sjevernoj Americi, kako bi se opravdala iznimna akcija (rat) 
protiv druge zemlje koja je imala na raspolaganju resurse koji su im potrebni za njihovo gospodarstvo. 
Nažalost, korupcija na vašem planetu jedna je od najoštrijih koje poznajemo. Ne vjerujte svojoj vladi i 
njihovim suradnicima. 

 
 

P - Todor pita, Mythi, u odgovoru o Tsarichini rekli ste da su Atonianci donirali DNK Atlantidi i Egipćanima. To 
objašnjava njihovu visoko razvijenu kulturu. Stari Bugari, tzv. "Protobugari" imali su kalendar prije nekoliko 
tisuća godina, ali ovaj kalendar je bio i još uvijek je brz jednako precizan kao kalendar koji koristimo danas. Pa 
tko je i zašto dao starim Bugarima ovaj kalendar i tko im je donirao DNK? 

 
- Todore, drevna plemena su mnogo plijenila znanje tog vremena; bilo im je to znanje koje ih je učinilo 
intimnijim sa zvijezdama i božanskom. Zvjezdani kalendari davani su različitim civilizacijama u antičko doba kao 
darovi "bogova". Kako su eksperimenti s ljudskom DNK izvedeni u toj regiji, mogućnost da su se miješali u razvoj 
lokalnih plemena mogući je dokaz testiranja razvoja. Atonijani su nosili odjeću koja je nalikovala bogovima, što 
je uvelike utjecalo uglavnom na egipatsku elitu, a jako je impresioniralo sva regionalna domorodačka plemena. 

 
 

P - Mythi, možeš li pogledati ovu lubanju. Pronađen je u planini Rodopi u Bugarskoj prije nekoliko godina. 
Znanstvenici iz cijelog svijeta pokušali su to istražiti, ali nisu uspjeli. Svi znanstvenici iz svih zemalja zaključili su 
da ova lubanja ne pripada nijednom stvorenju s ovog planeta. Možete li nam reći pripada li ova lubanja 
vanzemaljcu, koja je vrsta i zašto je bila ovdje? 

 
- Da, pronašli ste drevnu lubanju insektoida, nisam baš siguran koje rase, ali to je egzoskelet rase kukaca 
prijatelja Sivih, vrlo star. Mora biti rezultat borbi između drevnih Atoniaca i Reptila s njihovim prijateljima iz nekih 
Sivih rasa i njihovim saveznicima. Vjerojatno ćete uz sreću pronaći neke reptilske kosture pokopane na tim istim 
mjestima. 
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P - Frogger pita, postoji li samo jedan svemir ili, kako neki misle, postoji mnogo svemira koji su međusobno 
povezani? "Multi-verz"? 

 

- Frogger, da, postoje multiverzumi, četvrta generacija ima svoj svemir, paralelan s našim. Postoje i drugi svemiri 
u trećoj dimenziji poput nas, za koje nas povezuje izjednačujuća moć crnih rupa. A uz ove, postoji i njihova 
četvrta dimenzija. Postoje međusvemirski putnici treće i četvrte dimenzije; ima puno toga za naučiti, ali jednu 
po jednu stvar. Postoje posebni portali između različitih svemira koji komuniciraju. Vrlo prosvijećena društva 
koja održavaju međuuniverzalne odnose među svojim dimenzijama. Ovo je duga tema i imat ćete tisuće godina 
za razumijevanje. To je izravna posljedica razvoja. 
 
P - Frogger pita, koji su najstariji poznati oblik/tip humanoida koji postoje u svemiru? 

 
- To je pitanje na koje je teško odgovoriti. Stari oci su jedna od najstarijih rasa humanoida, ako ne i najstarija u 
našem svemiru, premještena iz treće u četvrtu dimenziju prije mnogo milijardi godina. I, poput njih, 
"prosvijećenije" rase su prešle iz treće u četvrtu dimenziju u svaki univerzalni ciklus. Više se ne trebaju 
inkarnirati u trećoj dimenziji da bi se razvili; to je za njih daleka prošlost. 

 
 

P - Argentina pita, vidio sam videozapise u kojima se kaže da dimetiltriptamin oslobađamo tijekom spavanja u 
malim dozama i kada počnemo umirati. Probao sam ovu tvar ekstrahiranu kao halucinogen i osjetio sam da sam 
posjetio drugu dimenziju ili posjetio svojim duhom. Moje pitanje je valjda kakvu ulogu imaju halucinogene 
droge u različitim dimenzijama ili vašem duhu? 

 
- Argentina, spavanje je stanje odvojenosti vaših sekundarnih funkcija u prvom razredu, odnosno držite vitalne 
funkcije, neke sustave upozorenja i isključite iz stvarnosti kako biste opustili tijelo. Kada se to dogodi, prirodno 
ste ranjivi na slobodno funkcioniranje vašeg mozga koji prikuplja događaje i tjeskobe vaših dnevnih aktivnosti. U 
ovom stanju, možda ćete lakše primati podsvjesne poruke, ali zbog činjenice da ste gotovo nesvjesni, teško ćete 
se prisjetiti tih poruka s jasnoćom koja vam se sviđa. Uzimanje lijekova koji mijenjaju vašu sposobnost 
moždane aktivnosti može dovesti do stanja izvan stvarnosti, gdje vaš mozak stvara osjećaje i stvara situacije 
koje nisu sasvim stvarne. Možete imati autentične ekstratjelesne vizije sa svojim tijelom bez kemijskih 
smetnji jer ćete tada stvarno imati kontrolu, a ne kemikalije koje to izazivaju. To možete učiniti vježbama 
koncentracije, kanaliziranjem kozmičke energije, između ostalih tehnika, ali nikako kemijskim elementima. 

 
 

P - pita Ahnić, budući da se religija u cjelini ne temelji na činjenicama; što je onda s gayevima ili 
homoseksualnošću? Znam da ste spomenuli parenje i veze u prošloj raspravi, ali ovo pitanje ili problem se 
nikada nije pojavio. Želim znati je li to ljudska abnormalnost koju treba očistiti poput raka i drugih bolesti, ili je to 
nešto prirodno što se zapravo ne razumije? ￼￼￼￼ 

 
- Ahnic, seksualne sklonosti svake su rezultat okoline i osobnih mentalnih podražaja. Seksualna sklonost nije ni 
više ni manje važna od bilo koje sklonosti ljudskih bića. Važno je da zdravo društvo zna živjeti s razlikama. Za 
halo efekt i razvoj, bez obzira na spolnu sklonost. Ovo nije bolest; to je samo stanje duha. 

 
 

P - pita Noelly, moje pitanje ima veze s Rh negativnom krvnom grupom. Odakle je došlo? Koristi li Rh negativni 
faktor čovječanstvu? Ako je tako, kakve koristi ima? 

 
- Noelly, humanoidni RH negativni faktor je postojanost humanoidnih izvanzemaljaca. Neke varijante RH 
dogodile su se ovdje na planeti Zemlji striktno uzrokovane kemijskim i fizičkim promjenama u određenim 
regijama, kao što su genetske varijacije eksperimenata koje su napravile različite rase ovdje na planeti. RH 
negativna je konstanta koja se ne može klonirati ili sintetizirati i ima specifična svojstva od prvih genetskih 
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manipulacija na planetu. Mogu se inducirati i drugi čimbenici RH, osim ako su RH negativni. U sljedećoj eri 
svi će se roditi s negativnim RH faktorom. 

 
 

P - Boris pita, jesu li svi u vašem društvu poput vas? A imate li "manje dobrih" ljudi, koji uzimaju više nego što im 
treba? Ima li kriminala na vašem planetu? 

 
- Pa, Borise, kao i u svakom društvu ima onih koji žele manje odgovornosti, traže pozicije na kojima mogu 

posvetiti više vremena svojim osobnim ukusima, a isto tako suprotno, kao i ja, riskirati avanturu u misijama izvan 
kolonija. Poštujemo tendenciju svakog od njih. Kad je bilo koja narudžba više nego što bi trebala, pokušavamo 
provjeriti da li mu zaista nije potrebno ono što je tražio ili je to za dobar razlog. To se već dugo nije dogodilo. U 
našim kolonijama nema zločina, definitivno ne. 

 
 

P - Skyfox pita, jeste li informirani da je ljudska majka toliko vezana za dušu i um svog djeteta da bi mogla učiniti 
sve da zaštiti dijete? Čak i umrijeti za to? Imate li istu obiteljsku vezu na svom planetu? 

 
- Vidiš, Skyfox, majčinski instinkt koji opisuješ nije obilježje svojstveno samo ljudima, svojstveno je svim 
sisavcima, prirodni instinkt za očuvanjem vrste koji nadilazi strah od riskiranja života radi zaštite potomstva. 
To se kod ljudi proteže na sljedeće; to je razlika biti inteligentan u vezi s ovom značajkom. Štitite svako dijete 
u opasnosti, ne samo svoje. U našim društvima to funkcionira na isti način, s razlikom. Nema osjećaja 
posjedovanja ili pretjerane zaštite; slobodni su birati putove koji će oblikovati njihove karaktere i životne 
sklonosti. Svako dijete je dobrodošlo u svaki dom. Članovi naše posade koji imaju djecu znaju da će njihova 
djeca, ako se nesrećom ne vrate na planet, imati ljubav i brigu svih koji ih dočekaju. 

 
 
 

Video 33 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset i treći – 12. svibnja 2011. 
 

P – Frogger pita, je li evolucijski "default" da su sva tehnološka bića samo humanoidi? Što znači, bilo koja 
bića koja trebaju razviti sposobnost putovanja kroz zvijezde moraju biti humanoidna da bi mogla obavljati 
funkcije potrebne za to? 

 
- Frogger, ovo nije istina. Biti humanoid nije preduvjet za posjedovanje inteligencije. Gmazovi, dupini, kukci nisu 
humanoidne rase i, u nekim slučajevima su vrlo inteligentna bića. Postoje rase potomaka insekata koje su 
razvile logičku inteligenciju, mnogo prije humanoida. Nisu imali isti brzi razvoj humanoida zbog anakronizma 
svojstvenog fizičkim karakteristikama njihovih vrsta. Ali znat ćete različite vrste koje potječu od insekata kada 
se vaši prijatelji integriraju u Galaktićku Zajednicu. Vrlo dobro putuju svojim letjelicama kroz sve galaksije. 

 
 

P - Panos pita, naši ljudi iz vlada koje iskorištavaju porobljavanje milijuna naroda, zašto nam to rade? Samo 
za novac ili nešto drugo što ne možemo ni zamisliti? Kakvo je vaše mišljenje o svemu tome? ￼￼ 

 
￼￼￼￼￼￼- Panos, otkako su prva plemena dovedena na vaš planet, međurasne razlike dovele su do 
režima ropstva. Veći dio vremena mužjaci su uklonjeni, a ženke odvedene na posao i prisiljene na 
razmnožavanje. To je na kraju spojilo nekoliko rasa u prošlosti s hibridima koji su postali podređeni. 
Tijekom stoljeća, koncept ropstva ostvarile su vaše elite, željne profita i moći, uvijek podržane od vaše 
crkve. Čak i danas, vaše elite održavaju feudalni sustav vlasti, gdje manipuliraju masama prema njihovim 
potrebama. Vi, prosti ljudi, ste pijuni. Zabluđeni ste da se borite za lažnu zastavu, gdje umirete za interese 
vladajuće elite, a ne za ideale koje su vampromovirali. Većina vas to ne može uočiti, jer ste bili tako dobro 
kondicionirani vremenom, da su danas gotovo svi izgubili sposobnost razlučivanja. Manipulirani ste da 
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održite na vlasti predstavnike koje oni žele, kao lutke u kazališnom cirkusu. Jedini način da se riješite ovog 
začaranog kruga je proces koji je pred nama. Protumačite ovo kao blagoslov, konačno kraj ropstva. 

 
 

P - Pita prijatelj, Mythi, znajući da postoje društva koja su mnogo naprednija od vašeg, postoji li mogućnost da 

ste u krivu jer vam nedostaje razina mudrosti potrebna da biste bili precizni u svojim odgovorima? 
 

- Prijatelju, razvoj svake rase prolazi kroz faze razumijevanja. Ne ide vam da pokušate objasniti rad svog 
mobitela Indijancu koji živi u džungli. Potrebno je mnogo prethodnog znanja prije nego što on to počne 
razumjevati. 
Trebalo bi dugo naukovanje nove civilizacije da bi se to moglo dogoditi. Morate imati strpljenja da počnete s 
lampom da jednog dana stignete do satelita. Nemate nikakve koristi od komunikacije s bićima koja su daleko 
naprednija od sposobnosti vašeg mozga da razumije logiku. Budite strpljivi; dajte si vremena potrebnog da 
znanje prirodno teče u vašem razvoju. Mogu razumjeti određenu logiku daleko naprednih bića, ali to mi nije od 
velike koristi jer nisam svjestan da to mogu odmah primijeniti za svoj razvoj, budući da ne mogu imati dovoljno 
smisla da me ispravno razumiju, jer još nisam dosegao to stanje uma. Je li shvaćeno značenje mog prikaza? 

 
 

P - Ahnic pita, Mythi, želio bih znati kakve su veze između Egipćana, Dogona i ljudi iz Sunčevog sustava Sirius. 
Jesu li odavde Afrikanci ili smo mi autohtoni na ovom svijetu? 

 
- Ahnic, afrički crnci bili su sjeme drevne reptilske kulture vodozemaca na planeti u Sirijusu. Donijeli su 
različite segmente humanoida koji su se već aklimatizirali na svojim planetama s ugodnim uvjetima za reptile, 
kako bi stvorili humanoidne kolonije radnika koji slijede njihove nacrte kako bi razvili zadatke za pripremu 
područja za buduće kolonije. Reptiloidi uživaju u vrućim točkama, a Afriku su odabrali za početak kolonizacije. 
Govorimo o prije 7500 godina. Budući da je ova kolonija već bila određena kao humanoidna kolonija, vodile su 
se borbe za protjerivanje Reptiloida. Ljudi koji su se borili protiv reptila bili su Atonci iz Andromede, koji su 
štitili humanoidne kolonije u razvoju, posebno početak egipatske kolonije. Pomogle su im jedinice s Plejada 
koje su nadzirale druge kolonije na planeti. Crne rase humanoida nisu bile dio skupa DNK donijetih na planet 
za prva naselja, već su donesene s mjesta poznatih ovoj reptilskoj drevnoj kulturi. To je potpuno drugačiji 
segment DNK. Nakon protjerivanja gmazova, te su se crne rase organizirale u plemena i proširile afričkim 
kontinentom. 

 
 

P - Prijateljica Elizabeth pita, što je s glazbom? Koje vrste glazbe postoje širom svemira? 
 

- Elizabeth, glazba je konstanta u svemiru. Sve rase cijene svaku vrstu glazbe, pjevanu i orkestriranu. Trenutno u 
društvima kao što je moje, pjesme su sve "elektronske" kako ih vi nazivate. Nema puno instrumenata za 
sviranje, ali su tvorci dobrih pjesama vrlo cijenjeni. Zaista cijenim vašu glazbu koju svirate na klaviru, orguljama i 
violini; imate dobre glazbene kreatore. 

 
 

P - Kiouji pita, kako osjećaš razliku između zla i dobra? Kako znate da vaši vođe ne manipuliraju vama ili da je 
sve što govore istina? Vidite, mnogi Amerikanci misle da je njihova vlada dobra prema njima. 

 
- Možeš to osjetiti, proučavati kako bi razumjeli i mogli prosuđivati. Ako ne možete unaprijed znati je li vođa 
dobar ili ne, možete vidjeti što radi i pobuniti se protiv onoga što smatrate nedoličnim ponašanjem. 
Aberacije u ponašanju vođa i predstavnika kulture uzrokovane su i potaknute izostavljanjem te kulture u 
cjelini. Kada sve ide jako dobro za jedan narod, a jako loše za susjeda, to je znak da nešto jako nije u redu. 
Rast bilo koje nacije na štetu drugih je kao bolest za društvo koje dijeli isti planet.Ovi američki građani točno 
znaju što njihova vlada radi s drugim ljudima, što je za njih "dobro". Oni doista radije ne bi razmišljali o tome jer 
se ne osjećaju izravno krivima za greške čelnika i predstavnika koje su odabrali. Ima li nejasnoća? 
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P - Vikram pita, Mythi, imam prijatelja koji tvrdi da može vidjeti aure. On može odrediti ne samo boju nego čak i 
veličinu aure osobe. Rekao je da nakon što je osoba dovoljno duhovno prosvijetljena, može se po želji 

reinkarnirati na bilo kojem mjestu u svemiru koje odgovara njegovoj frekvenciji? Također je rekao da se uz 
veliku kontrolu nad svojim umom možete osloboditi ciklusa rođenja i smrti i postati jedno sa svemirom i 
reinkarnirati se samo po svojoj želji? Također je rekao da je moguće povratiti svoja sjećanja iz prethodnih života 
jer je dio naše esencije u 4. dimenziji kada spavamo? 

 
- Vikram, postoje osjetljivi ljudi koji na kraju mogu vidjeti dio frekvencije aure kada su koncentrirani. Ako se 
rastjelovite i odete u četvrtu dimenziju, i ako ste već biće s punom savješću o svom slijedu razvoja, da, imate 
priliku izabrati među društvima koja su na vašoj frekvenciji da se reinkarnirate. Kontrola uma vam ne dopušta 
da se parkirate i odlučite se ne reinkarnirati; slijed razvoja postoji samo u vašoj reinkarnaciji.Ako je 
inteligentno biće, neće se htjeti parkirati dok se njegovi prijatelji i poznanici nastavljaju razvijati. Kada je um 
opušten, spava, moguće je da ćete primiti podatke koje vam je netko poslao, ali nećete imati kontrolu nad 
svojim umom za pristup vašim podacima u četvrtoj dimenziji; ti ćeš spavati. Ako kažete da možete vidjeti neke 
informacije iz prethodnih života u stanju duboke koncentracije, postoji mogućnost. 

 
 

P - Beastman pita, znači drugi sustavi u svemiru imaju brže i sporije vrijeme? 
 

- To je otprilike to. Kako postoji frekvencija vibracija sustava, imate organski sistemski sat koji pokreće cijeli vaš 
mozak. Kada smo na mjestu s frekvencijom koja je vrlo različita od naše, sve može izgledati sporije ili brže i 
moramo se prilagoditi mjestu kako bismo se povezali s lokalnim ljudima. Vrijeme se također razlikuje na 
različitim mjestima s obzirom na rotaciju i revoluciju planeta oko njihovih sunaca. To je kao da možete otići 
usred razgovora nakon pitanja, istuširati se i vratiti na vrijeme da čujete odgovor. Ponekad vrlo čudno. 

 
 

P - Spyke pita, Mythi, je li obećavajuće da će Kruliani uspjeti usporiti Nibiru? Ako da, objasnite! 
 

- Spyke, sustav Nibiru se usporava. Ali ovisno o tome što se događa s rutom "kometa Elenin, ili ako izazove 
događaj velikih razmjera, oni mogu odlučiti zaobići sustav Nibiru u potpunosti izvan Sunčevog sustava i 
zatim ga ponovno postaviti na izvornu rutu. Ovo je plan, za koji čujemo, nije ništa službeno. Znanstvenici iz 
Galaktićke Zajednice gotovo se ne miješaju u nebeska tijela, ali ovo može biti slučaj u kojem moraju 
napraviti jednu iznimku. Kao što sam rekao, pratit ćemo ulazak kometa u njegovu orbitalnu ravninu kako 
bismo procijenili mogućnosti. 

 
 

P - Jonathan pita, zašto postoje svjetlosne letjelice? Je li istina da su to iz High Vibration Aliena i zašto 
postoje metalne, trokutaste svemirske letjelice u obliku cigare? Je li istina da su iz Nižih Vibracija poput 
Reptiloida i Drakova? Zašto se Plejadinci poput Colleen Thomas-a sada pojavljuju kao zviždači? Je li ona pravi 
glasnik s Plejada? 

 

- Jonathane, kada svemirski brodovi izgledaju prosvijetljeni, to je polje sile koje stvarno vidite. Ovo nema 
nikakve veze s frekvencijom vibracije rase koja ga koristi. Kao što sam objasnio, postoji nekoliko crteža 
svemirskih letjelica; svaka rasa čini dizajn prikladnim svojim potrebama ili kulturnim trendovima. Postoje rase 
koje još uvijek koriste sekundarne letjelice s pomoćnim mlaznim motorima za pomoć u manevrima jer je to 
tradicija njihovih pilota. Možete vidjeti pražnjenje plamena kada plove malim brzinama. Nemojte brkati sve 
reptilske rase. Ne možete generalizirati. Postoje reptilske rase, kao i sive rase, napredne i dobroćudne. Ne slažu 
se i ne odnose se na te problematične rase. Bilo ih je i još uvijek ima agresivnih rasa na vašoj planeti, kao što su 
bili Mongoli, Vikinzi, između ostalih. Još uvijek imate svoje mafije i svoje agresivne i tiranske vlade u svojim 
zemljama. Kad bismo sve vas sudili umjesto njih, ljudska bi rasa bila bolest koju treba iskorijeniti. Što se tiče 
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Plejada, već sam rekao da u ovom trenutku nema kontakata ili glasnogovornika, ovlaštenih ili poznatih od strane 
naših kolega sa Plejada. 

 
 
 

Video 34 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset četiri – 12. svibnja 2011. 
 

P – Skyfox pita, Mythi, javi nam o nedavnoj aktivnosti svemirskih letjelica oko Zemlje. Obaviješten sam da 
mnogo više svemirskih letjelica dolazi oko naše Zemlje, zadnja 2 dana. Što se događa? Zašto se sve više 
svemirskih letjelica približava? Posljednja 2 dana opažanja NLO-a su sve jasnija i jasnija na Zemljinom nebu. 
Italija, Kanada, Australija, Velika Britanija, SAD, Nizozemska, Švedska. Sve u jednom danu. Trebamo li se sami 
pripremiti za otkrivanje vanzemaljaca vrlo brzo, a ne od naših vlada? Jeste li svi spremni da nam se otkrijete? 

 
- Skyfox, zaista, nakon operacije koju provodi Galaktička Zajednica fokusirala se na ovu koloniju, nekoliko 
rasa je bilo između dobrovoljnih i znatiželjnih došlo ovamo stavljajući mnoge brodove i posade u službu 
Zajednice. Nekoliko brodova prati komet dok se približava i pokušavaju sudjelovati u akciji Plejada u slučaju 
da zatreba. Lunarni portal je prometniji nego ikad. Imamo 16 letjelica; Plejade, 37; Arkturijanci, 8 velikih 
brodova; Aldebarans bi trebao ukupno imati 20 brodova; 18 reptilskih brodova koji se nalaze u Sjevernoj 
Americi; 12 brodova za spašavanje antarktičke baze; 17 brodova koji su iz baza Camelopardalis na Saturnu, 
plus neki veliki brodovi sa Siriusa su blizu vašeg Sunca. Ostali su iz susjednih solarnih sustava ovdje u vašoj 
galaksiji. Ovaj tjedan mora postojati više od 600 stranih svemirskih letjelica koje plove vašim Sunčevim 
sustavom. Ova bi aktivnost trebala rasti kako komet ulazi u orbitu vašeg sustava. Vjerujem da ako se dogodi 
nešto stvarno katastrofalno, bit će pomoć u težini od najmanje 800 svemirskih letjelica, koje će pomoći 
preživjelima iz zajednica.Moguće je da su se dogodile nezgode s vašim satelitima i neki drugi izolirani događaji. 
Mnogo je zaposleno za mali planet. Obavještavat ću vas. 

 
 

P- Mythi, imamo preko 80 pitanja usredotočenih na tektonske pokrete i povećanje vulkanske aktivnosti 
planeta. Ima li kakvih predviđanja? 

 
- Prijatelji, vulkanska aktivnost zbog ove destabilizacije u Sunčevom sustavu će se eksponencijalno povećati. 
Pokušajte se kloniti vulkanskih područja ako možete. Pacifički vatreni prsten se doslovno spušta; trend će biti 
velika vulkanska aktivnost oko perimetra, Japana, Novog Zelanda i zapadne obale Sjeverne Amerike. Europu 
kao kopnenu masu pritišće rasjeda Atlantika i otvaranje velikih rasjeda Sjevernog pola. Najveći slijed 
događaja uskoro će početi. Magnetno polje je sve slabije, a u nekoliko regija dolazi do kvarova polja. 
Bombardiranje kozmičke energije koje prije nije bilo otkriveno, sada se osjeća u velikom intenzitetu. Bez 
obzira na kojoj se regiji planete nalazite, izbjegavajte dugotrajno izlaganje sunčevoj svjetlosti; Vaši 
znanstvenici još nisu klasificirali zračenja, što može uvelike smanjiti odgovor na stimulaciju živaca. Ove 
sekundarne zrake energije nikada prije nisu bile prisutne u velikim razmjerima zbog zaštite vašeg magnetskog 
polja. Samo da vam ojačam ideju, magnetsko polje planeta proći će kroz nulu prije nego što se okrene; hlad 
će biti jedino sigurno mjesto za zdravlje. Doći će do velikih oluja i bujica uzrokovanih ovim bombardiranjem 
kozmičkog zračenja koje se pojačalo u vašoj nezaštićenoj atmosferi. Aluminijev oksid raspršen u dijelovima 
planeta raspršivanjem iz zraka pomaže tim energijama da se usredotoče na određene slojeve i potpuno 
destabilizira klimu u tim regijama. Velika nakupina oblaka i oluja sprječavaju približavanje nebeskih tijela koje 
nadzire vaša populacija i astronomi amateri, a to je zločinački pokušaj prikrivanja događaja. 

 
 

P - Mythi, odgovorio si na pitanje o mogućnosti duhovne posjete preminulog rođaka; ovo je bio poznanik osobe 
koja je postavila pitanje. Rekli ste da smatrate humanoidnu dušu kao mjehurić zraka koji juri do površine vode. 
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Naše duše ne bi imale potrebu da se vrate na ovu razinu postojanja. Onda pretpostavljam da bi iz toga slijedilo 
da su sve spektralne slike "lova na duhove" na filmu i EVP proizvodi preaktivnih umova? 

 
- Vidite, nitko zapravo nije tu, je uobičajena situacija, ali kada su mnogi mozgovi fiksirani na nešto za što 
stvarno vjeruju da postoji, mogu, na temelju stanja primijenjene kvantne energije, koja se materijalizira u 
obliku tankih plazmičkih silueta dima figure, objekata ili ljudi. Molekule pare ili prašine u okolišu mogu se 
grupirati prema mentalnoj snazi kako se očekuje, a nakon nekog vremena se raspršuju. U nekim se doktrinama 
ta jaka kondenzacija naziva ektoplazma. 

 
 

P - Boris pita, kažete da se ne trebamo bojati Nibirua i njegovih posljedica (10 posto života) jer ćemo se svi 
reinkarnirati ovdje, ili na drugim mjestima, i nastaviti naš rast. Zašto nam onda pokušavate pomoći 
preusmjeravajući komete ili ih uništavajući? Ako se svi reinkarniramo, nije važno koliko ih je mrtvih ili živih nakon 
procesa 2012. Toćno? 

 
- Borise, ako će 10 posto nastaviti, to znači da mora postojati društvo koje će održavati između 600 i 700 
milijuna ljudi, rođenih i umirućih, balansirajući odnos između planeta i stanovnika. Mnogi bi ljudi morali 
preživjeti kako bi primili one koji su se utjelovili na ispravnoj frekvenciji i koji će se ponovno roditi na Novoj 
Zemlji. Ovaj ciklus se mora održavati. Ovisno o budućim primijenjenim tehnologijama, planet bi mogao 
ponovno zadržati 10 milijardi ljudi bez ekološkog utjecaja. Procjena preusmjeravanja Nibirua ili ne, mijenjanja 
povijesti događaja, utjecat će na odgovornost Galaktićke Zajednice i njenih znanstvenika, uvijek razmišljajući 
o budućoj ravnoteži nove kolonije. 

 
 

P - Gostaring pita, svaki dan vidim iste glavne brojeve kao što su 33, 44, 55, 22, 11 ... ponekad čak i s tri 
znamenke kao što je 444 333 555 666...Zašto i koje su implikacije u stvarnom životu ovo iskustvo? Učitelj je 
jednom spomenuo da su neki ljudi osjetljiviji na neke vrste subliminalnih poruka... Ali pitam se da li se ova vrsta 
poruke daje određenim tipovima ljudi s nekom namjerom? 

 
- Vidiš, Gostaring, sustav brojanja je subliminalan za sve rase. Bez obzira na rasu ili podrijetlo, humanoidne ili 
druge, uključujući potomke insekata. Sva zvjezdana vrata temelje se na skupovima jednakih brojeva po regiji 
djelovanja. Portal za dugu rutu s brojem 33:33, komunicira s bilo kojim portalom 33:33 u bilo kojoj galaksiji. 
Regionalni portali solarnog sustava su označeni brojevima 333 ili 444 itd... Portal 333 solarnog sustava je 
usklađen sa svim portalima 333 instaliranim u njihovoj specifičnoj galaksiji. Zbog kretanja brodova, veliki 
Sunčev sustav sa stotinama planeta ima četiri do šest kanala portala. Vaš sustav nema regionalni portal jer 
još nema nijednu zajednicu koja zahtijeva njihovu upotrebu. Vaš solarni sustav ima međugalaktički portal koji 
je instalirala Galaktićka Zajednica na vašem Mjesecu, kako bi se omogućilo stvaranje ove nove humanoidne 
kolonije, dopuštajući civilizacijama iz drugih galaksija da pomognu u stvaranju ove kolonije. Jednog dana 
Zemlja će naručiti regionalni portal u Sunčevom sustavu, kada počnete svoje aktivnosti izvan planeta. Portal 
11:11 specifičan je za četvrtu dimenziju bilo gdje u svemiru, potpuno drugačiju vrstu portala, portala duša. 
Predstavlja prolaz naprijed-natrag između dvije dimenzije.Mislim da je to što vidite podudarnost ovih nizova 
brojeva nekako povezano s osjetljivošću da se osjeti učestalost rada lokalnih portala. Lokalni portali su kratkog 
dometa, generiraju ih matični brodovi za regionalne operacije i mogu ih osjetiti osjetljivi pojedinci. Mnogi lokalni 
portali svakodnevno se otvaraju na kratko vrijeme na vašem planetu. Svemirske letjelice koje stižu na perimetar 
svakodnevno se prilagođavaju portalima antarktičke baze za kretanje svojih svemirskih brodova za podršku. 
Deset lokalnih transportnih kanala uvijek je uključeno i dostupno svakome tko stigne na planet. 

 
 

P - Rico pita, ima li ljudi koji trenutno hodaju Zemljom koji imaju vizije ili Deja-vu iskustva koja se ostvaruju, a za 

neke se kaže da imaju 12 lanaca DNK samo da ona miruje u njihovim tijelima i samo čeka da se aktivira? 
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- Rico, aktiviranje dijelova tvoje DNK često je svojstveno okruženju u kojem živiš. U trenutnoj frekvenciji 0 
planeta, nemoguće je imati veću aktivaciju moždane stimulacije i naknadnu trudnoću novih bića s 
funkcionalnijom DNK.Ovo je evolucija koju će vaša rasa proći u ovoj novoj prvoj fazi razvoja. Neki ljudi "kruže" 
planetom s više uvida od drugih kao rezultat hibridizacije. Plejadinci već dugo rade ovu vrstu pokusa kako bi 
procijenili rezultate svog budućeg razvoja. Odaberu određenu rezidenciju u kojoj već znaju da je volja para 
imati sina. Postavljaju frekvencijsko polje koje uključuje kuću cijelo vrijeme dok majka rađa dijete, 
simulirajući lokalno frekvencijsko polje samog planeta. Iz ove trudnoće rodit će se dijete koje nazivate 
"indigo". Odnosno, uz potpuniju aktivaciju DNK u njenom formiranju. Sa nove frekvencije planeta imat ćete 
vrlo posebnu novu generaciju. 

 
 

P - Smielle pita, želio bih pitati znate li za stvarne učinke i prednosti biljke kanabis. 
 

- Smielle, mislim da znam o čemu govoriš. Biljke koje sadrže neku vrstu lužine koriste se kao prirodni 
relaksanti, pa tako i u našim kolonijama. Koristimo ih u obliku čajeva. Ovdje obično pušite ove osušene biljke, 
ali čaj bi imao isti učinak. Bilo koji kemijski element kada se koristi prekomjerno, iako prirodan, može postati 
problem. Neselektivno korištenje opuštajućih alkaloida može uzrokovati nepažnju i nesreće. Cvijeće i biljke s 
određenim alkaloidima koji se koriste odgovorno mogu biti od velike vrijednosti u borbi protiv stresa i 
tjeskobe. 

 
 

P - Pita Katima, htjela bih znati za još jedan misteriozni zvuk koji je prijavljen 10.5.11. Zvuk koji su ljudi opisali da 
čuje bio je sličan zvučnom bumu. Ova buka začula se u ogromnoj regiji u Virginiji! Jedan čovjek je izvijestio da se 
čak i njegova hidromasažna kada pomaknula više od 6 inča od svoje izvorne lokacije! Znanstvenici nemaju pojma 
od čega je nastala buka. NASA je rekla da je to mogući meteorit. (Ne vjerujem NASA-inom izvješću!) Možete li mi 
reći jesu li ovo bili Arkturijanci ili druga grupa izvanzemaljaca? Jesu li vanzemaljci postavili još jednu istraživačku 
bazu? Ako da, koliko „istraživačkih“ baza im treba? ima li još' još jedan razlog za takve vanzemaljske aktivnosti? 
Hoće li zvukovi poput ove vrste od sada postati češći? 

 
- Katima, kao što rekoh, u regiji je bila postavljena baza za podmornice, a "cijevasti svemirski brodovi" 
Arkturijanaca su pomalo bučni, i kada statično lebde i kada izlaze iz atmosfere. U bazi usred Atlantika 
nema nikakve razlike, ali u blizini urbanih sredina probudit će mnoge stanovnike tijekom noći rada. Ta baza 
ne bi trebala tu dugo ostati; regija će uskoro postati destabilizirana. 
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CB Obs.: Arkturijanska rasa, pa, ovaj debeli simpatični tip bio je najbliži što sam mogao dobiti ilustraciju 
Arkturijanskih rasa. Postoji nekoliko varijacija veličine njuške ovisno o soju kolonije, ali ovo je jako slično 
jednoj od njih. 

 
Ovo je montaža koja koristi starog pretka njihove rase, i oni također emitiraju zvukove, ali komuniciraju telepatski 
bez problema i također su dobro raspoloženi. Nakon milijuna godina razvoja oni su zapravo humanoidni sisavci, 
toplokrvni poput nas (naravno, puno napredniji).  

CB Imaju ruke i noge. Njihov se kostur razvio od ranijih vrsta do naših dupina. Naši dupini nikada nisu izlazili iz 
vode tako razvijeni inače. Kao što vidite, matrice rasa imale su 4 člana i po pet prstiju na svakoj. Njihov se kostur 
razvio od ranijih vrsta do naših dupina. Naši dupini nikada nisu napuštali vodu tako razvijeni inače. Kao što 
vidite, matrice rasa imale su 4 člana i po pet prstiju na svakoj. Njihov se kostur razvio od ranijih vrsta do naših 
dupina. 
Naši dupini nikada nisu izlazili iz vode tako razvijeni inače. Kao što vidite, matrice rasa imale su 4 člana i po pet 
prstiju na svakoj. 
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  Video 35 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – video trideset pet – 14. svibnja 2011. 
 

P - Gostaring pita, buduće karte svijeta SAD-a temelje se na vizijama nekih proročkih pojedinaca. Jesu li blizu 
moguće budućnosti, i ako jesu, kako im je to moguće? Vjerojatno ne uz pomoć Plavih ili Svjetlosnih bića jer 
nema interakcije između bića 3. i 4. dimenzije. Zatim, uz pomoć vanzemaljaca? Ako je tako, bi li neke rase znale 
što će se dogoditi sa Zemljom mnogo vremena prije nego što se to dogodi s određenom točnošću? 

 
- Gostaring, provođenje razvoja humanoidnih kolonija katalogizirano je milijardama godina. Mnoge su rase 
počinjale na potpuno isti način kao i vi. Većina stvari koje radite gotovo je ponavljajući proces onoga što se 
dogodilo prije s drugim kolonijama. Gotovo sve što se ponavlja u ciklusima vrlo je slično. Kada se duhovi 
utjelovljuju na manje naprednoj razini kako bi na neki način pomogli planetu, oni se nazivaju kulturnim 
pionirima; oni su volonteri u evolucijskom procesu humanoidnih kolonija. Postoje posebni odjeli za volontere 
u četvrtoj dimenziji. Da bi bili napredniji, utjelovljuju s moždanim funkcijama puno slobodnijim od prosjeka 
društva u kojem će sudjelovati. To su veliki fizičari, filozofi, izumitelji, alkemičari i proroci, jer oni već znaju ove 
informacije iz nekoliko drugih sličnih iskustava u prethodnim misijama. To znanje i informacije lako prolaze 
kada se susreću s istim izazovima. Stvari izmiču iz normalnog tijeka tek kada postoji neka vrsta neplaniranog 
vanjskog uplitanja, kao što je povezivanje Reptiloida s vašim vladama. To se može nepopravljivo umiješati u 
povijest kolonije. Nažalost, tu se ništa ne može učiniti jer su imali posebnu pozivnicu vaših velikih vlada i 
crkava da prisustvuju svijetu kao službeni gosti.Svi smo mi ovdje kako bismo minimizirali ove posljedice, i ako 
je potrebno, intervenirali s Reptiloidima u slučaju da stvari izmaknu kontroli. 

 
 

P - Mythi, u vezi s transfer portalima, dopušta li to bilo kojoj rasi zbog bilo kakvih špekulacija? Nitko 
nema kontrolu nad tim? Jesu li vrata otvorena? 

 

- Mislim da sam već odgovorio na to. Ali vidite, ovdje na vašem planetu, kada avion pravi rutu sa zaustavljanjima 
u zračnim lukama, mora imati plan leta i komunicirati s onim tko kontrolira vaš zračni prostor, zar ne? S 
portalima to radi na isti način. Brodovi moraju imati propusnicu za putovanje na tu određenu granu portala. 
Kada se plan putovanja priopći kontroli, šifra broda imat će slobodan pristup odgovarajućim portalima za 
vrijeme trajanja prijavljene misije. Što je veći broj portala, to podržava više istovremenog prometa, na 
primjer, sustav 22:22 intergalaktički, ili 222 regionalni podržavaju manji promet od kanala iznad, 33:33 ili 333, 
i tako dalje. Svi brodovi koji kruže su registrirani, a ako se nešto dogodi lako je identificirati počinitelja. Neki 
brodovi ponekad mogu prevariti sustav lažnim kodovima, ali na kraju budu otkriveni i zaplijenjeni s 
ukradenim teretom. Postoje kompleksi zatvorskih bolnica koji pokušavaju rehabilitirati te osobe upitnog 
karaktera.￼￼ 

 
- Furling pita, ima li Galaktićka Zajednica Ugovor o zaštićenim planetama, kako bi zaštitila druge planete od 
invazije? Ako da, je li Zemlja uključena? 

 
- Vidiš, Furling, Galaktićka Zajednica je odbor planeta i njihovih društava. Uvijek je jedan za sve i svi za jednog, 
što se tiče obrane. Kada u bilo kojoj koloniji postoji problem koji je nemoguće riješiti sam, Zajednica Galactica 
može računati na sve flote planeta koje su dostupne u regiji da podrže tu koloniju s problemima. Moć odgovora 
je vrlo jaka. Zemlja, kada bude trebala postati dio vijeća, bit će uključena u ovu mrežu zaštite koja je zajednička 
svim odobrenim društvima. Trenutno je Zemlja s razinom "kolonijalne zaštite", kolonija koja je u razvoju, što 
može i ne mora uspjeti. Postoje neka društva koja su izravno uključena u zaštitu kolonija kao što je većina onih 
koje sam već citirao u našim razgovorima, ali svako napredno humanoidno društvo koje otkrije probleme s bilo 
kojom kolonijom ima dužnost odmah intervenirati u zaštiti ove kolonije, registrirane ili ne. Ne brinite o invaziji 
na vaš planet; ovdje pratimo svakodnevne događaje. 
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P - Furling pita, što mislite pod time da je Europa "pritisnuta niže"? Tone li Europa? Možete li objasniti što 
mislite? Hvala. 

 
- Furling, ne znači da tone. Europa labavi rubove svojih tektonskih ploča. Tektonske ploče se prilagođavaju 
diljem svijeta; svi stari vulkani se vraćaju u aktivnost, a to će biti popraćeno potresima i tsunamijem. Nije mi 
dobro govoriti što će se dogoditi; barem vam pomaže razumjeti hitnost da budete svjesni da se svijet definitivno 
mijenja. Morate nastojati podizati svoje osobne frekvencije sve svoje dane, sa svima oko sebe. Pobrinite se 
da prelazite u doba puno bolje za vaše buduće generacije. 

 
 

P - Cody pita, na drugim sastancima ste rekli da nakon što umremo, čekamo reinkarnaciju. Pitao sam se, jesu li 
obitelji u kojima odrastamo vječne, kao da ćemo u sljedećem životu imati istu braću ili sestre, ali samo drugačijeg 
izgleda? 

 
- Cody, kada se rastjeloviš i budeš u četvrtoj dimenziji, vidjet ćeš da si već živio s daleko više ljudi nego što si 
ikad mogao zamisliti. Možete odabrati ljude koji su spremniji ako postoji mogućnost inkarnacije, u toj 
određenoj obiteljskoj grani. Ali ne brinite o tome; sjećat ćete se mnogih očeva, majki, partnera i braće koje ste 
već imali. 

 
 

P - DB pita, jedna stvar mi je vrlo čudna da većina takozvanih poruka Plejadinaca u našim medijima govori da je 
nadolazeća tranzicija međudimenzionalna. Ali vaša glavna poanta je da za Zemlju ne postoji međudimenzionalni 
prijelaz, već samo na naprednu, skladnu 3D Zemlju s višom frekvencijom. Koji je u pravu? Zato što sam toliko čuo 
o međudimenzionalnoj interakciji, ali vi ste bili vrlo otvoreni u pogledu odsutnosti međudimenzionalne 
interakcije??? 

 
- DB, OK, razumijem tvoju poantu. Prije svega, naši prijatelji s Plejada trenutno ne znaju ništa o kontaktima 
s Terranima. Vidite, vrlo je lako govoriti o međudimenzionalnim interakcijama kada su vaši mozgovi dovoljno 

aktivirani da razviju telepatiju među vama. Još uvijek morate proći kroz dosta razvoja prije nego što pomislite 
na bilo kakvu takvu interakciju. Trenutno, moja rasa može pokrenuti um kada je koncentrirana na razine koje su 
među poznatim dimenzijama, tampon zonama interakcije koje omogućuju vanjsko promatranje, apsolutno 
stvarno i interaktivno. Stoga u još nekoliko generacija možete razviti one vještine svojstvene poboljšanju vašeg 
mozga. Oni koji trenutno razgovaraju s vama u međudimenzionalnim interakcijama konceptualno su u krivu u 
vezi s informacijama u vašem trenutnom stanju evolucije. 

 
 

P - Ufores pita, Mythi, možeš li objasniti misterije Bermudskog trokuta? Je li to portal? Zašto ponekad nestane 
bilo kakva navigacija (čamci, avioni, itd.) koja tuda prolazi? Čuo sam da se to dogodilo na još 2 mjesta u svijetu. 
￼￼￼￼ 

 
- Ufores, planet Zemlja, kao i većina planeta, ima neka područja koja su u interakciji s tangencijalnim silama 
koje proizlaze iz ravnoteže sustava s obzirom na sve interakcije sila galaksije gdje je podržan. To su točke 
visoke vodljivosti kanalizirane u jezgri planete. Zamislite ovu točku kao prstenove, gdje držite užad koji 
podupire uteg u danom relativnom položaju i održava određeni pokret, naizgled lebdeći u prostoru. Vaš 
takozvani "Bermudski trokut" jedan je od tih prstenova. Ponekad tvore vrtlog energije koji nasumično stupa u 
interakciju, oko predmeta i instrumenata. Ovi vrtlozi ponekad stupaju u interakciju s vremenskim poljem koje 
je polje vremensko-prostorne interakcije koje uključuje sve planete i održava vaše vibracijske frekvencije 
stabilnima. To može uzrokovati kvarove vremena ili hodnike bez određenog odnosa vremena i prostora, što 
može utjecati na zrakoplove i brodove na neodređeno vrijeme, ovisno o intenzitetu i trajanju kvarova.To nisu 
nadnaravne pojave, samo su fizičke pojave. 
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P - Pita Ufores, moja žena je vidjela sastanak na kojem objašnjavate neke od različitih vrsta vanzemaljaca, 
uključujući video mrtvog vanzemaljaca koji leži na snijegu u Rusiji. Danas su izašli video snimci i informacije u 
kojima se govori da su neki studenti priznali da je riječ o "prevari". Kakvo je vaše mišljenje o tome? 

 
- Vidiš, Ufores, tu rasu znamo iz Oriona. Ali zamislite na trenutak da ruska vlada i njeni znanstvenici javno 
priznaju vanzemaljca koji je poginuo u katastrofi iz svemirske letjelice. Što bi to generiralo u smislu 
medijskog praćenja, traženja stvarnih činjenica, traženja odgovora, potrebe za razotkrivanjem uključenog 
broda, itd... 
Poricanje ovog slučaja je čak i razumljivo. Sada, reći da su neki studenti napravili vanzemaljca, koristeći 
piletinu? Samo kad bi to bila nova rasa pilića koja dolazi iz daleke galaksije. U redu? 

 
 

P - Ipionic pita, Mythi, koje su to velike stvari “Firefly” u blizini našeg sunca koje se mogu vidjeti na mnogim 
videozapisima NASA SOHO kamere? 

 
- Ipionic, nekoliko velikih brodova kada su u vašem Sunčevom sustavu, ostaju blizu Sunca kako bi 
prouzročili najmanji mogući utjecaj na ravnotežnu orbite planeta. Oni obično ostaju blizu vrha ili potpore 
za stopalo sustava jer je to najstatičnija točka kompleta. Brodovi su vrlo veliki, neki veći od vašeg sunca. Bit 
ćete impresionirani veličinom ovih strojeva kada budete mogli putovati kroz svoj solarni sustav i svemir. 
Stoga možete biti potpuno sigurni da kroz ove slike gledate zaista velike letjelice. 

 
 

P - Moose pita, na ranijim sastancima navodite da Reptiloidi grade ili imaju baze na Marsu za elitu... I također 
ste izjavili da nam nije dopušteno naseljavati druga tijela, ali još nismo dio Galaktičke Zajednice ... Dakle, ako 
Reptiloidi uzimaju ili pomažu nekim ljudima tamo (Mars ili bilo koje drugo tijelo) oni iz elita koji odu kršit će 
pravila Galaktićke Zajednice, jesam li u pravu? Što će se učiniti ako se to dogodi? I ako uspijemo u Galaktičku 

Zajednicu s drugim humanoidnim zajednicama, hoćemo li se moći odvojiti od ovih Reptiloida? 
 

- Vidiš, Moose, Reptiloidi su ovdje kao "gosti" vaše vlade. Zauzvrat, vaše vlade "su pozvane" u lunarne i 
marsovske baze od Reptiloida. To je jednostavan bilateralni sporazum. Oni ne krše pravila jer vaše vođe 
priznaju svoju prisutnost iz slobodne i spontane volje. Vaše sadašnje vlade neće imati puno vremena u ovoj 
novoj eri planeta, tako da ovi reptilni planovi nemaju puno šanse da im daju dobre rezultate. Kada ste pravilno 
predstavljeni u vijeću, možete ili ne morate prihvatiti reptilnu prisutnost na vašoj planeti. 

 
 
 

Video 36 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset šesti – 16. svibnja 2011. 
 

P - Skyfox pita; ovdje se radi o intervjuu dr. Richardsa Boylana o 2 Galaktička sastanka s našim vladama. Jeli 
to istina? 

 
- Zaista ne znam tko je ta osoba, da je posredovao u nekom kontaktu s vanzemaljcima iz vaših vlada, sigurno 
bi to bili Reptilci i Sivi. Oni su jedini vanzemaljci povezani s vašim vladama. 

 
 

P - Skyfox pita, kada će Zemlja postati član Zajednice Galactica i tko će nas konačno predstavljati? Je li dr. Boylan 
dovoljan predstavnik ljudske rase u zajednici? 

 
- Skyfox, kada dođe vrijeme da budete dio vijeća Galaktičke Zajednice, vaš vođa neće biti samo imenovan, 
bit će analiziran i u njegovoj auri, njegovom karakteru i njegovoj sposobnosti upravljanja zajednicom. Vaš 
budući vođa neće biti nasumično izabran kao što je sada. Morat će ga odobriti vijeće koje će se osnovati 
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ovdje na vašem planetu, koje će također uključivatipredstavnike društava koja su pomagala u procesu 
razvoja u ovoj koloniji, kao što su Plejadinci, Aldebaranci, Andromedanci, Arkturijanci, između ostalih. 
Nijedan čovjek se neće jednostavno nazvan predstavnikom planete bez pristanka ovog vijeća Zemljana. 

 
 

P - Andrew pita, pitao sam se koja je rasa bila vanzemaljsko biće koje je uzeo Apollo 20 na Mjesec. Nazvali su 
je "Mona Lisa". 

 
- Andrew, navodno, brodove istraživane na vašem mjesecu u to vrijeme bio jeveliki brod sa Plejada vrlo star, a 
sa jednog od njegovih malih brodova potpore je uklonjeno tijelo pilota. Očigledno po odjeći i kosi, pripadala 
je drevnoj kulturi bliskih prijatelja rase Atonian sa Andromede. Bila je dio posade broda sa Plejada. Ta dva 
društva tada su puno surađivala. Ovo je bila drevna rasa humanoida iz Andromede prije milijun i pol godina, 
sada podijeljena na desetke drugih naprednih rasa humanoida etnički iste vrste kao i vi. Bila je to rasa koja je 
kasnije započela drevnu civilizaciju Saxas na vašoj planeti. 
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P - Boerborn pita, Mythi spomenuli ste prijevaru eksplozije dvije zgrade od strane naše vlade na sastanku 32, a 
znam da ste mislili na Svjetski trgovački centar u New Yorku 11. rujna 2001. Znate li koje je oružje ili tehnika 
korišteno za pretvaranje ovih ogromnih zgrada u finu prašinu? Je li to bilo skalarno oružje i ili uređaj za 
interferenciju torzijskih valova? Bi li to objasnilo automobile i kamione s otopljenim blokom motora na pola 
milje od ovih uništenih zgrada? 

 
- Boerborn, to je bila detonacija eksploziva postavljenog unaprijed sinkronizirano prema dolje za namjerno 
rušenje tih zgrada. Korišteni zrakoplovi kontrolirani su daljinski, izgleda sa ugašenim motorima, a 
vjerujemo da su ih mogli voditi reptilski brodovi koji su u to vrijeme lebdjeli iznad njih, budući da su jaki 
energetski snopovi traktora otkriveni na tom području u trenutku nesreće, ali ovo se ne može dokazati. To 
je bila još jedna lažna zastava gdje narod te zemlje nije shvatio stvarne namjere vlasti, pravdajući 
prisvajanje resursa zemlje koju su htjeli opljačkati. 

 
 

P - Bilt pita, Mythi, jesu li se prognozirani događaji za ovu godinu promijenili? Živim na zapadnoj obali SAD-a. 
Kada će se ove godine dogoditi veliki pomaci Zemlje? Poklapa li se poravnanje s kometom Elenin s ovim 
događajima? 

 

- Bilt, pratimo događanja, ali vaše područje u kratkom roku nema dobru perspektivu. Veliki događaj može se 
dogoditi do listopada, vidite, tektonske pokrete je izuzetno teško predvidjeti jer su uključene mnoge varijable. 
Prema većoj geološkoj vjerojatnosti, događaj mora započeti između Azije i Australske ploče, potiskujući 
pacifičku ploču ispod kontinentalne ploče Sjeverne Amerike. Kada imate vijesti o događajima diljem 
Pacifika, trebali biste napustiti zapadnu obalu što je prije moguće. 
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P - Neki prijatelji pitaju, mnoge vizije NLO-a za koje se čini da rađaju druge NLO-e u raznim dijelovima svijeta, 
kao što je prikazano u ovom filmu snimljenom iz dva različita kuta grada, jedan protiv, a drugi u smjeru sunca. 
Što su oni i kako to rade bez promjene fizičke veličine? 

 
- Prijatelji, jedinica koju vidite je obična transfer jedinica. Šalje se na mjesto rada skupa sondi i one se 
teleportacijom prenose iz depozita matičnog broda u unutrašnjost ove jedinice i to ih oslobađa u slijedu. To 
je normalan proces oslobađanja većih sondi. Manje sonde mogu biti puštene izravno od strane službenih 
svemirskih letjelica. To nije umnožavanje materijala, već su samo daljinska izlazna vrata. 

 
 

P - Elizabeth pita, o zračenju... Što se može učiniti u vezi s tim? Kada se Zemljino samo-očisti, hoće li se očistiti i 
od zračenja? Ili će to biti puno veći problem od toga. Znate li kako će se zračenje širiti? Je li stvarno tako loše 
kao što se neki od nas boje da bi moglo biti? 

 
- Elizabeth, planet će apsorbirati u ovoj eri promjena zračenje desetaka nuklearnih elektrana koje imate. 
Neki koraci dekontaminacije koji su ostali u nekim područjima prepušteni su Plejadincima; imaju sjajne 
tehnike za neutralizaciju preostale radioaktivnosti. I nafta i prljava atomska energija bit će stvar prošlosti u 
ovoj novoj fazi planeta. 

 
 

P - Cindy pita, Mythi, spomenuli ste u ranijem videu da su ljudi za koje smo smatrali da su pogođeni Down 
sindromom su zapravo druga vrsta humanoida s kojima dijelimo Zemlju, jesu li patuljci i patuljci također različite 
rase? 

 
- Cyndi, samo su Dawns sa određenog planeta humanoida u ranom razvoju. Drugi slučajevi su genetske 
anomalije uzrokovane uglavnom agresorima iz okoliša tijekom formiranja fetusa. U nekim slučajevima, 
cijelo društvo može biti pod utjecajem istog agenta i početi generirati sve pojedince s istim obilježjem, kao 
što se dogodilo u rasama pigmeja koji se nalaze na vašoj planeti. Nekoliko azijskih patuljastih rasa rezultat 
je hibridizacije drevne rase jedne vrste Sivih prije mnogo tisućljeća. 

 
 

P - Dimitris pita, Mythi, mnogi znanstvenici kažu da ne postoji duša i da su sva stanja uma i spoznaja funkcija 
mozga. Je li to istina? 

 
- Dimitris, za njih je to činjenica, a za tebe? Neki znanstvenici i neki od vaših liječnika postaju skeptični i vjeruju 
samo u to kao u objašnjenje života. Neživa tvar je inertna masa. Smisao evolucije je upravo akumulacija znanja 
i iskustva inteligentnih bića. Ludo je zamisliti da u svakom živom biću nema duha koji gradi i usavršava stečeno 
znanje. Ali društvo mora priznati njihove razlike. Kada ovi skeptici uskoro umru, sigurno će promijeniti svoju 
doktrinu iz straha da ne postanu samo prah. 
 

P - Dimitris pita, Neki znanstvenici kažu da se svijest i spoznaja mogu objasniti modelima aktiviranja neurona, ali 
drugi kažu da se kvantni fenomeni događaju u našem mozgu i da ne možemo razumjeti svijest bez njih. Je li to 
istina? 

 
- Dimitris, mozak je organ kojim upravlja kozmička energija koja se prima prisutnošću duše u fizičkom tijelu. 
Sva živa bića sa kolektivnim ili pojedinačnim dušama, primaju energiju i sinkronizam koje obrađuje ovaj 
fantastični kvantni biološki stroj. Možete natjerati superračunalo da "razmišlja" i rješava situacije, 
uključujući programsku logiku i razum u biomehaničkim kreacijama, ali oni nikada neće živjeti. Duša je 
zapravo jedini dio vašeg bića koji nosi život sa sobom. 
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P - pita se Dimitris, neki filozofi i znanstvenici kažu da je slobodna volja iluzija. Kažu da su svi događaji u svemiru 
deterministički. Drugi kažu da postoji nedeterminizam i kaos u svemiru, ali mi ionako ne možemo intervenirati i 
birati stvari. Konačno, drugi kažu da jednostavno još ne možemo razumjeti kako funkcionira slobodna volja. 
Bavi li se vaša civilizacija ovakvim pitanjima? Imate li odgovore na ovo pitanje? 

 
- Dimitris, postoje unaprijed definirane linije razvoja za društva u razvoju, ali slobodna volja pojedinaca je 
ono što regulira taj razvoj. U potrošačkom društvu kao što je vaše, morate slijediti tok života da biste se 
smatrali održivim članom ili komadom opreme bez gotovo nikakvog samoidentiteta, identitet vam se 
nameće. Ali u skladnom razvoju društva, svoju slobodnu volju možete koristiti da budete sami. Nitko ne 
provodi pravila života u našim društvima, slobodna volja ljudskih bića s većom moći razumijevanja vodi 
stvaranju skladne društvene cjeline. Svatko je dobro svjestan što je najbolje za svakoga i svatko je svjestan 
što je najbolje za njegovu budućnost. To stvara razumijevanje i društvenu dobrobit. 

 
 

P - Wayne pita, nakon 34 videa zbunjen sam više nego ikad. Koliko dugo smo tu? Ne humanoidi, već obični ljudi 
poput nas, ili ono što mislimo da je normalno. Zašto postoje siromašni ljudi koji su ili rođeni takvi ili samo žele 
živjeti od teškog rada drugih? Što ako se osoba ubije skočivši sa zgrade? Vraćaju li se? Rečeno mi je da sam 
osoba s ljudima i da dajem sve od sebe pokušavajući pomoći drugima. Međutim, previše ljudi je gubitnici. Kao i 
sve što mi se neće svidjeti što to kažem. 

 
- Wayne, čovjek si onoliko koliko si sam stvorio. Ne je nejasan odgovor, pravi je odgovor. Ovdje na Zemlji postoje 
duše koje dolaze tisućama godina u razvoju, i duhovi rođeni prije nekoliko generacija. Neznanje i nedostatak 
perspektive dovode siromašne etničke skupine do stvaranja puno sličnih, a to na planetu donosi niz bića u 
ranom razvoju. Iskusnije duše moraju se roditi u okruženju koje je kompatibilno s njihovim razvojnim 
stadijem kako bi nastavilo rasti, drugi moraju imati utjelovljenje svojih početnih iskustava, čak i loših, da bi 
započeli proces razvoja. To ne znači da nisu bili dobri u drugim životima, često znači da nisu imali prijašnji 
život. 
Naprednijem društvu bi bilo bolje pomoći manje sretnima. Ako ne, društvo će preuzeti ovaj teret na vaš 
razvoj jer ćete dobiti ta bića u obliku djece da ih tretiraju tijekom njihove spore integracije. Budući da je ovo 
vrlo specifično vrijeme, ova bića će biti poslana na one planete gdje imaju bolje šanse za razvoj zajedno s 90 
posto vaše trenutne populacije koja nije dosegla razinu razumijevanja za ostanak u ovoj novoj eri. Nadam se 
da razumijete odgovor. 

 
 

P - Judy pita, Vjeruje se da kršćanska Biblija potječe od Božje riječi...je li to doista kao što mnogi drugi vjeruju 
da je to pokušaj ET rase da kontrolira s nekom mudrošću koja je ubačena da zbuni i kontrolira mase? 

 

- Judy, vaša Biblija, kao i ostali spisi iz drugih etničkih skupina, svi sadrže vrlo slične koncepte, rezultat je 
romantiziranja tekstova koje su ostavili potomci izvornih rasa izvan Zemlje kao vodič za ove rase koje su zasijale 
ovu novu koloniju. Ti su se spisi tisućljećima prenosili s generacije na generaciju, pri čemu se svako društvo 
prilagođavalo svojoj stvarnosti i moralu. Vaš zodijak je oduvijek bio prilagođen da znači božanstvo, a ovaj koncept 
do danas koristi vaša religija. Recite da je riječ izgovorena u pravednom društvu riječ Božja, to jest da su društva 
stvorila vlastiti osjećaj za pravdu i božanstvo, ništa nije napisao ili diktirao Bog, već je zaključak koji su razvili njihovi 
sinovi, njegovi mali komadići. 
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Video 37 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset sedmi – 18. svibnja 2011. 
 

P - Judy pita, Mythi, ima li tvoje ime posebno značenje? Riječ Mit za nas co označava priču koja nije nužno 
istinita. 

 
- Judy, ovo je skup zvukova koji je najbliži mom imenu na vašem jeziku. Ako se izgovara na arapskom, 
francuskom ili kineskom treba pisati sasvim drugačije. Zapravo, ovo ime je samo jedan izgovor, nema specifično 
značenje. 
Pjesma mog potpunog imena na engleskom jeziku je Mythi Sicphephics, za vas stvarno ništa ne znači. 

 
 

P - Karlo pita, želio bih vas pitati postoji li kraj svemira, veličine poput velike barijere. Ako jeste, jeste li bili tamo i 
što je nakon velike barijere? 

 
- Karlo, svemir je stvarno velik, ali nema velike barijere na koju se pozivaš. Da bi bilo lakše razumjeti, zamislite da 
ste unutar ogromne nevidljive sfere, vrlo velike, a vi iznimno mali. Što više budete hodali milijardama milijardi 
godina, nadamo se da ćete se opet vratiti na isto mjesto sa kojeg ste otišli, ili ako malo skrenete na tom putu, 
nikada više nećete pronaći početnu točku. Znam da je to teško zamisliti. Stoga, samo kretanje po unutarnjoj 
površini lopte, ako pokušate izmjeriti ili istražiti golem unutarnji volumen, trebat će trilijuni trilijuna godina, a 
čak i tada vjerojatno ne bi moglo. Da bismo vam dali nejasnu ideju, sve "galaktičke zajednice" kakve poznajemo 
moraju pokriti manje od milijunti dio volumena te hipotetske sfere. Nadam se da sam dao ideju dobru za 
maštanje. 

 
 

P - Zdreamin pita, Mythi što bismo trebali učiniti kada ili ako vlada inscenira lažni ET napad??? Čujem da će se to 
dogoditi 9. rujna nakon otkrivanja, što će svijet staviti u strah i omogućiti kontrolu nad vladanjem... hvala ￼￼ 

- Zdreamin, ako se tako nešto dogodi i u njemu sudjeluju reptilski brodovi, sigurno ćemo se umiješati u ovu 
akciju i protjerati njihove brodove s vašeg planeta. Ako je neka vrsta holografske prijevare vaše vlade, na vama 
je da otkrijete prijevaru, jer mi se ne možemo miješati u djelovanje vašeg vlastitog društva. Jesu li pravila, vaše 
društvo mora sazrijeti samo da bi postiglo očekivanu razinu, bez vanjskog uplitanja. 

 
 

P - Robben pita, što se zapravo dogodilo u vezi s eksplozivnim događajem u Tunguskoj, Sibirska godina 1908? 
Prirodni fenomen? Intervencija vanzemaljaca koja zaustavlja nekakve galaktičke objekte da unište Zemlju? 

 
- Robben, eksploziju na ovom području 1908. godine izazvao je mali meteorit sastavljen od prirodne 
antimaterije, koji je došao iz vanjskog područja galaksije. Vrlo su rijetki jer neutraliziraju svaku tvar na koju 
naiđu na svojoj ruti, ali ovaj mali meteorit je ušao tangencijalno iznad Europe, gdje se gotovo sav neutralizirao u 
vašoj atmosferi, što je ostalo od njega neutralizirano je dotaknulo srećom nenaseljeno tlo u ovoj regiji. 
 

P - Dave pita, kako možete komunicirati s CB-om? Kako vam CB može pokazati slike ili video? Mogu li ja 
komunicirati sa Mythi-em? 

 
- Dave, prišao sam mu nasumce. Susreo sam se u regiji i osjetio u njegovoj prisutnosti da je zrela i 
uravnotežena osoba, Započeo sam razgovor i bio sam siguran da možemo razmijeniti informacije. Budući da 
sam stručnjak za ponašanje, moja me znatiželja dovela do ovog kontakta s nekim u vašem društvu. On je vrlo 
inteligentna osoba za promatrane obrasce i lako je održavao dobar kontakt. Ponekad pohranjuje slike i filmove 
u jedan od vaših malih mobilnih procesora da ih analiziram. U ovoj sadašnjoj fazi komuniciramo i putem 
uređaja koji sam mu je dao, a kroz njega mentalno prolaze i prenesene slike. Ovu priču radim o vašem društvu 
za svoju evidenciju; to ni na koji način nije službeni odnos između naših rasa. Ne bih trebao raditi ovo 
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istraživanje, ali, kako imam dopuštenje moje kolege iz posade, jer smo stari prijatelji, preuzeo sam inicijativu. 
Nemam razloga stupiti u kontakt s bilo kim drugim niti ću jer sam i sam dužan za moju akademsku inicijativu 
koja nije bila propisno odobrena. Budući da ti kontakti ne predstavljaju nikakav rizik ili predanost našoj misiji, 
ne radim ništa što bi ometalo našu svrhu. Ali u svakom slučaju, preuzimam odgovornost za svoje postupke ako 
to bude traženo. 

 
 

P - Buddy pita, Mythi, što se događa s dušama samoubojica? Idu li i oni u 4. dimenziju ili...? Zašto je 
samoubojstvo zabranjeno u religijama? Zašto ljudi ne mogu sami odlučiti koliko dugo žele živjeti? 

 
- Prijatelju, samoubojstvo nije odluka inherentnog ljudskog bića, rezultat je degeneracije velikog stresnog 
stanja koje stvara osjećaj potpune nemogućnosti rješavanja problema koji su postali dovoljno monstruozni 
da prevladaju prirodni instinkt preživljavanja. To je način na koji primjenjujete previše napona na malu 
žarulju i ona je izgorjela jer nije izdržala opterećenje. Vaše elitističko i konzumerističko društvo, koje 
pobuđuje mnoga očekivanja, koja kada se ne realizuju, generiraju očaj da si na neki način ostavljen po strani. 
Vaša očekivanja odgovaraju naklonosti i predanosti među vašim parovima, to također stvara istu vrstu 
tjeskobe i očekivanja koja, kada ste frustrirani, mogu dovesti do očaja i visokog stupnja stresa. Stav 
samoubojstva znači slabost ravnoteže, dovest će vas do pada na razine koje su mnogo niže od vašeg 
individualnog stupnja frekvencije, što će dovesti do toga da se morate vratiti u manje napredna društva ili 
dolje za jednu stepenicu, tako da ćete, kada se vratite na ovu točku, biti više uravnotežen da izdržite ove 
nevolje i krenete dalje. 

 
 

P - Vphothisan pita, spomenuli ste da postoje svemirski brodovi veći od našeg sunca. Koliko je vremena 
potrebno za izgradnju tako velikog broda? Gdje dobivate sve resurse? 

 
- Dobro, nemate pojma o planetima 100 puta većim od vašeg sunca. Postoje ogromni planeti koji kruže oko 
sunca tisućama puta veći od vašeg ili mog. Postoje gradilišta s ogromnim kapacitetom za gradnju brodova u 
relativno kratkom vremenu od godinu ili dvije vašeg vremena. Nekim je rasama trebalo mnogo više 
vremena za izgradnju svojih brodova izravno u svemiru, kao što je bio slučaj s Kruliancima. Imali su 10 
godina vašeg vremena da sagrade svoj brod jer je njihov planet bio stabilan samo dvanaest godina, jer bi u 
spoju dviju galaksija njihov planet bio povučen iz orbite. ￼￼￼￼ 

 
P - Anna pita, koliko je vremena preostalo prije nego što Nibiru napravi divovski tsunamije i erupcije 
vulkana? Možete li nam dati datum? 

 
- Anna, spremajte se za događaje ove godine koji će značajno promijeniti izgled planeta. Prema inicijativama 
koje su poduzeli znanstvenici Glalaktićke Zajednice, nemamo suvišne podatke o mjerama koje su poduzeli. 
Bit ćemo obaviješteni kako im odgovara. U ovom mjesecu svibnju bi se trebale dogoditi činjenice koje će nas 
navesti da predvidimo nadolazeće mjesece. No, u rujnu i listopadu, ako nema većih znanstvenih promjena, 

datumi su koje biste trebali smatrati vitalnim. 
 

P - Paatal pita, izgleda malo čudno kada kažete da u posljednje vrijeme na Zemlji nema službenih Plejadina ili 
kontakta s vanzemaljcima. Stoga bih želio znati jeste li vi jedini izvanzemaljski kontakt s čovječanstvom koji ste 
dobili u posljednje vrijeme, ili čak... zauvijek? Navodno je Billy Meier imao mnogo kontakata s Plejadinima 
tijekom 70-ih. Kao i Barbara Marciniak, Barbara Hand Clow, i neke druge osobe s drugim rasama; na primjer 
Laura Knight Jadczyk s entitetima Kasiopeje. Možete li nam reći jesu li te osobe bile uključene u stvarne 
kontakte Plejada?? Ili su svi totalna prevara?? 

 
- Paatal su neki Plejadini kontaktirali ljude na Zemlji u nekoliko navrata. Nikad nisam rekao da se ovo nije 
dogodilo. Rekao sam i ponavljam da trenutno nema kontakta jer je ovo sasvim drugo razdoblje. Oni danas 
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nemaju aktivnog glasnogovornika na planeti. Bez kontakta, to je to. Kontakti bi se trebali dogoditi samo u 
novom dobu na planeti. O kontaktima s rasama Cassiopeie, nemam saznanja o tome, ali mogu pokušati 
provjeriti. Sa rasama Andromede koje su sporadično dolazila na vaš planet, samo sam ja u svojoj 
profesionalnoj znatiželji imao te kontakte s vama potpuno neslužbeno. Vidite, mnoge rase su prošle kroz 
vaš planet posljednjih godina, ne znamo što su radile, jer se ne miješamo u vođenje suverenih rasa. 
Trenutno su kontakti vrlo ograničeni jer je ovo vrlo delikatno vrijeme tranzicije; nijedna rasa neće htjeti biti 
optužena za miješanje i promjenu tijeka ove tranzicije. Reptiloidi i Sivi pokušavaju raditi svoje stvari na 
način za koji ih se ne može optužiti za izravno uplitanje, jer imaju ugovor potpisan od strane vaše vladajuće 
elite da budu na planetu kao gosti i konzultanti.Sve to pomno pazimo. 

 
 

P - Neil pita, Mythi, prijatelju, pitanje o zvjezdanom sustavu Kasiopeja. Ima li tamo puno života i jesu li rase dio 
Galaktićke Zajednice? 

 
- Neil Da, u Kasiopeji ima mnogo humanoidnih zajednica. Sve službene rase su članovi Galaktićke Zajednice. 
Tu su i zajednice reptiloida i potomaka kukaca. Mnoge rase su humanoidi poput nas, različite rase Sivih, i 
planeti u vašem dobu špilja, s indijanskim društvima, itd..., iste vrste zajednica koje postoje u vašoj i mojoj 
galaksiji. 

 
 

P - Object45 pita, pitao sam se o flori i fauni ovog planeta i nekih drugih planeta s većom frekvencijom života od 
Zemlje. Da li bi planet primio različite oblike života koji trenutno nisu ovdje i ako bi se to u novom vremenu 
dogodilo onda koje bi bile neke od najneobičnijih vrsta koje bi ljudi iskusili. Iako, ovo se možda neće dogoditi, 
hoćete li mi ipak reći o nekoliko vrsta koje nikada nisu postojale na ovoj planeti, a koje se ovom svijetu mogu 
činiti bizarnim? 

 
- Vidite Objekt45, ovdje na vašeoj planeti ste imali ogromnu raznolikost flore i faune, koja se nažalost 
postupno desetkuje djelovanjem vašeg poziva za " napredak". Za vaš planet, posljednjih 50 desetljeća bio je 
potpuni nazadak na tom području. Priroda vaše planete je napadnuta na takav način da je danas smrtno 
ranjena. Samo radikalna promjena može vratiti ravnotežu na ovoj plodnoj planeti humanoida. Vaše trenutno 
društvo je bila bolest koja je stigla do ovog plavog planeta. Novo društvo, s 10 posto stvarnih umova 
naprednijih i usklađenih sa harmonijom, bit će pravi nasljednici plave planete. Odatle će planet biti oaza, čak 
i budućim milijardama, na kojima će pozavidjeti bilo koji drugi planet u ravnoteži. Planet s visokom 
frekvencijom, stvara vrlo lijepu floru i faunu, s vrstama i sortama koje nikada prije niste mogli zamisliti. Imate 
li mnogo dobrih stvari, ali će biti i bolje. Jeste li ikada zamišljali cvijet koji reagira na vašu naklonost? Oni 
postoje. Imate puno za vidjeti, prićekajte, taj napredak je zaista vrijedan. 

 
 

Video 38 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video trideset osmi – 20. svibnja 2011. 

P – Darrell pita, Čini se kao da su dvije vanzemaljske rase za koje kažete da su ovdje kao gosti, ne samo da 
prodaju laži nama Terranima nego i vama ostalima od izvanzemaljaca također, je li moguće od njih da sakriju 
što ovdje rade i od Galaktičke Zajednice? Počinju koristiti strah od vanzemaljaca kako bi natjerali svijet da 
odbaci Galaktičku Zajednicu govoreći da ste svi zli sa TV emisijama, filmovima i masovnim medijima. Ako je 
tako, mislim da je krajnje vrijeme da nas detaljnije informirate. 

 
- Darrell, već sam odgovorio na dio tvog pitanja. Galaktička Zajednica nije toliko naivna da ne shvaća što rade, 
ali pravno ne može ništa učiniti neko vrijeme. Kad ste u novoj eri, sami ćete nas upoznati, i moći ćete formirati 
vlastitu ideju o društvima koja ćete prihvatiti kao vaše prijatelje. Jedna stvar za koju vjerujem da je već jasna u 
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vašem umu, gotovo sve što dođe u vaše medije i informira vaše vlade, mora biti temeljito provjereno prije 
nego što se prihvati kao istina.Niste također tako nevini da vjerujete u priče izmišljene dezinformacijama. 

 
 

P - Wayne pita, živim u Velikoj Britaniji. Čuo sam toliko glasina da će Ujedinjeno Kraljevstvo biti potopljeno pod 
morem i da ćemo imati ogroman tsunami, je li to istina i moguće? također i ovih 10% ljudi koji prežive o kojima 
mi ovdje govorimo, jesu li to uglavnom vlade i njihovo ljudstvo, i obična ljudska rasa će biti prepuštena prašini? 
Ovo mi često pada na pamet i ne dolazim do ispravnog zaključka. 

 
- Wayne, tsunami je sasvim moguć da se dogodi zbog blizine vulkanskog područja vašeg arktičkog kruga. U 
početku će biti manje vjerojatno da će visoko tlo biti zahvaćeno. 10 posto preostalih na planeti između 
utjelovljenih i bestjelesnih su oni koji nasljeđuju Zemlju. Elita koja preživi, ostat će ovdje sve dok ne umre 
prirodnom smrću, ali će biti prebačena na svoje pravo mjesto za svoju sljedeću inkarnaciju. Oni neće 
pripadati ovom novom društvu i neće imati aktivan glas u novoj organizaciji. Oni su na našoj listi. 

 
 

P - Davinci pita, Mythi, prije nekoliko godina sam prakticirao "astralnu projekciju", sjećam se da sam mogao 
raditi čudne stvari poput "prolaska i gledanja kroz objekte", ali nikad nisam shvatio pravu svrhu ovog iskustva, što 
je to 
? Preporučate li ga kao način da povećam svoju frekvenciju duhovnosti, ili nema veze s tim? 

 
- Davinci, najbolji način da razvijete i poboljšate svoju frekvenciju i svoju auru je povećanje vaše sposobnosti 
kanaliziranja čiste kozmičke energije. Kao što sam objasnio, postoji nekoliko tehnika kanaliziranja energije, 
posebno kada su svrhe za dobro vašeg bližnjeg. Istočne tehnike koje su razvile drevne kulture, kao što je 
Reiki, najbolji su način usmjeravanja razvoja u trenutnoj fazi aktivacije mozga. 

 
 

P - Ufores pita, na ovim transformatorima koji eksplodiraju na nekoliko mjesta poput priloženih videa koji 
prikazuju Portugal, Brazil, SAD, što se zapravo događa? Sonde koje trepću na nebu? 

 
- Ufores, ove eksplozije u jedinicama koje smanjuju napon u vašoj distribucijskoj mreži izravna su posljedica 
povećanog opterećenja vašeg sunčevog zračenja, uz povećanu pojavu kozmičke energije. Vaše geomagnetno 
polje postaje slabije, a u savezu s "rupama" uzrokovanim bombardiranjem frekvencija od strane vaše vlade, 
neke regije će početi imati nestanke struje. Imat ćete vijesti da će i neki od vaših satelita imati problema, 
možda nećete moći pretjerano komunicirati putem vašeg računala. 

 
P - Batty pita, oduvijek sam se osjećao "izvan koraka" s društvom... Postoji li način da se ublaži taj 
osjećaj? Mislim, vjerujem da postoji više, nešto bolje, nešto opipljivo, ali neuhvatljivo, uvijek izvan mojih 

fizičkih/mentalnih mogućnosti razumijevanja... 
 

- Batty, tijekom ovog razdoblja radikalnih promjena sila koje stupaju u interakciju sa planetom i uzrokuju 
promjenu frekvencije, mnogi od vas osjećat će nelagodu i tjeskobu. Kao da nešto nije na svom mjestu, osjećaj 
da nešto nedostaje, a da ne znate što je. To je normalno, jedini način na koji se možete prilagoditi tim 
promjenama je da se postupno opustite, pokušate pomoći onima koji se najmanje mogu prilagoditi, 
pokušajte se postaviti na razinu iznad svega, kao da ste običan promatrač događaja. Jasnije ćete vidjeti svoju 
ulogu u ovom kontekstu. 

 
 

P - Phothisan pita, ako vanzemaljci posjećuju Zemlju više od milijun godina, zašto nismo bili dio Zajednice 
Galactica? Što traje toliko dugo i kako to da su nam se vanzemaljci još nisu pokazali? Zašto sada? Čini se da 
je milijun godina dugo vremena. Očekivao bih da će vanzemaljci i ljudi do tog vremena živjeti zajedno i dijeliti 
znanje o drugim civilizacijama. 
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- Prijatelju, druge rase posjećuju tvoj planet više od 2 milijarde godina. Ova kolonija je nastala prije oko 6000 
godina. Prije toga smo razvili razne civilizacije na regionalnim razinama koje su odavde prenijeli u nove 
kolonije njihovi vlastiti programeri. Potječete iz loze koja vjerojatno nije starija od 6000 godina, ali možda 
imate tragove hibrida koji su bili kao izolirana plemena na planeti više od 12,000 godina. Vidite, tek sada 
ćete promijeniti Eru. Iskoristili ste ovo vrijeme da dosegnete razinu potrebnu za ovo priznanje kao rasa 
planete Zemlje. Sada, jer će Zemlja promijeniti Eru za još 200 milijuna godina. 

 
 

P - Maq pita, je li istina da su reptiloidi članovi vlade i da su oni koji mijenjaju oblik? Je li istina o njihovim krvavim 
ritualima? 

 
- Maq, ne mijenjaju izgled. Oni samo rade iza kulisa. Reptilianci su po prirodi mesojedi, kao i većina vas. 
Postoje sekte vaših elita koje do danas prinose ljudske žrtve, sa ili bez reptila. Vaši kraljevi, kraljice, prinčevi 
i predsjednici, među ostalim poslovnim ljudima i bankarima, dobro su svjesni i aktivno sudjeluju u tim 
sektama. 

 
 

P - Syl pita, o FEMA-i (federalnoj agenciji za hitne slučajeve) čini se da postoje glasine i činjenice o stotinama 
tisuća lijesova u SAD-u i o brojnim kampovima okolo, o crvenoj, plavoj ili žutoj listi i da su planirali ubiti sve 
crvene i plave liste možete li mi reći što znate o tome, ili su samo velike glasine? 

 
- Dnevni red vaše vlade je na zadnjim stranicama. Planiraju proširiti akciju prirodnih događaja kako bi 
eliminirali što više ljudskih sredstava za jednokratnu upotrebu. Oni koji su zatvoreni bit će zbrinuti u skladu s 
raspoloživošću zbrinjavanja tijela. Oni namjeravaju prisiliti preživjele da potraže sklonište u svojim 
jedinicama prisiljenih glađu. Stoga se u početku neće truditi loviti preživjele. To je plan za koji vidimo da je 
zacrtan. Ali sigurni smo da ćemo imati naredbu da djelujemo u ime preživjelih kada to otvoreno započne 
vaša elita. Tek tada će osjetiti snagu Galaktičke Zajednice koja osigurava integritet kolonije. 

 
 

P - Mural pita, zvuči kao da ćemo ići u drugu dimenzionalnu frekvenciju, ali vi kažete da to neće biti 4. ili 5. 
dimenzija?To je ono što me zbunjuje. Vi ste PUNO napredniji od nas, a ipak ste još uvijek trodimenzionalno 
biće? Sva naša učenja novog doba govore da će cijeli Sunčev sustav napredovati na novu dimenzionalnu razinu. 
Je li to samo stvar semantike? 

 
- Mural, svakako je semantika. Planet prelazi u višu vibracijsku frekvenciju, ali je ponovno u trećoj dimenziji. 
Treća dimenzija ima društva dvije milijarde godina ranije od vas, a vi već želite promijeniti dimenziju? I dalje ćete 
imati stotine generacija u trećoj dimenziji. Govoriti u drugim dimenzijama u ovoj fazi događaja je gubljenje 
vremena. Shvatit ćete da u trećoj dimenziji postoje mnoge frekvencijske razine razvoja, te ćete više razine zbuniti 
kao različite "dimenzije". Idete na prvu od deset razina koje postoje u onome što nazivate "trećom 
dimenzijom".Nadam se da sam vam razjasnio stvar. 

 
 

P - Andrew pita, hoće li se ova nova era dogoditi u bliskoj budućnosti ili je to nešto za što bi mogle proći 
stotine godina? Mislim na naše trenutno mjerenje vremena. Hoće li se to dogoditi bez obzira na to što se 
događa s nadolazećim kometom ili Nibiruom? 

 
- Andrew, nova era počet će 21. prosinca 2012. Nakon toga, frekvencija planeta se mijenja. Bez obzira na 
prolazak Nibirua, to je prelazak galaktičke hemisfere u danu kada Sunčev sustav završi još jednu revoluciju 
oko središta galaksije. 
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P - Vasiliki pita, čuo sam da se spominju razne civilizacije na planeti, poput Maja, Saksasa, Egipćana itd... Bilo mi 
je prilično čudno da se grčka civilizacija ne spominje. Možete li mi reći koja je rasa doprinijela i intervenirala u 
Grčkoj, da ona u to vrijeme dosegne tako naprednu kulturnu pozornicu? 

 
- Vasiliki, prema zapisima, rasu su započele grčke kolonije koje su posijale Krugs-i, još jedna autohtona kultura 
Plejada, ima cca. 4000 godina. Oni su pokrenuli neka humanoidna plemena s različitim kulturnim i 
umjetničkim napretkom, koja su kasnije formirala grčku civilizaciju. Andromeda Atonci su bili u vrijeme 
dovršetka razvoja egipatske kulture. Krugovi su došli ovamo baciti jedno sjeme svoje civilizacije, na 
inzistiranje Atonovaca koji su održavali sjajan odnos između njihovih rasa. 

 
- Želim razgovarati sa svima vama. 

 
- Prijatelji, znam da biste željeli dobiti točne odgovore kao što su dan i vrijeme događaja detaljno za sva 
mjesta na planeti, i neki su razočarani, ali to je nemoguće da itko predvidi, nije kao da idete na neki od vaših 
mjesta i pratite rutu poznatog kometa, mnogo toga je izvanredno kao što je već objašnjeno. Ako se dopusti 
radnja Plejadincima ako komet promijeni svoju rutu, svi događaji se mogu promijeniti. Ne gledajte na mene 
kao na glasnogovornika događaja, nisam službeni predstavnik prirode, tektonskih pokretia, reakcija na 
vanjske faktore na planeti, bilo radijacije ili gravitacijske sile, uvelike ovise o velikom broju varijabli. 
Neozbiljno je od mene predviđati bilo koji određeni datum u trenutnom okviru. Kada budem imao ažurirane 
informacije, vi ćete prvi saznati. U svakom slučaju, ne vjerujem da će znati ili ne znati napraviti veliku razliku. 
Razlika je u tome što ćete zaista biti spremni u svojim mislima i dušama, zaslužiti biti ovdje u ovoj novoj fazi 
planeta, spremni da "poželite dobrodošlicu" novim članovima u novoj eri. Učinite pozitivno razmišljanje u 
auri vašeg planeta, poželite biti ovdje kao djeca ove nove ere. Ne morate vjerovati u mene ili moje riječi, 
vjerujte u sebe, biti u skladu s unutarnjim mirom i prihvatiti svaki kozmičkog događaja koji je rezerviran za 
čišćenje vašeg planeta. Pripremite se pridružiti se 10 posto onih koji će naslijediti Zemlju. Nova era, s dugim 
životom i mirom za razvoj novog društva s jednakim mogućnostima za sve. Tko zna, mogu li naša djeca u vrlo 
bliskoj budućnosti zajedno ploviti u istoj posadi pomažući drugim kolonijama u ovim prolazima? Nadam se 
samo da ovi razgovori s tako rijetkima imaju na neki način značenje prijateljstva na početku integracije naših 
rasa. 

 
 

Video 39 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video 39 - 21. svibnja 2011. 
 
 

P - Mythi, Grci nisu bili zadovoljni objašnjenjem koje ste dali o njihovom podrijetlu. Znate li za neke 
relevantnije podatke o Grcima? 

 
- Pa, da sam rekao da su Plejadini započeli svoju kulturu, a da nisu spomenuli Krugse kao specifičnu rasu bili bi 
sretniji? Grci htjeli ne htjeli, njihov DNK su donirali Krugs-i, jako dragi ljudi. Zvuči kao "Krugs", a ne "Kurgs" u 
prijevodu na engleskom. Njihov planet je umjetničko djelo; Grci bi osjetili stari Olimp kad bi ga vidjeli. Trebali 
bi biti jako ponosni na svoje izravne pretke. Grčka je bila vrlo zanimljiva kultura, koja je utjecala na čitavu 
zapadnu civilizaciju u to vrijeme. njihova umjetnost i znanost bila je relevantna u razvoju povijesnog 
razdoblja. Bili su okruženi mitologijom povezanom s astronomijom i još jednim vrlo posebnim načinom 
tumačenja zodijaka, koji druge etnićke grupe nisu prihvatile, te je nestao u samoj Grčkoj. Kao što se dogodilo 
sa svim glavnim posijanim regionalnim usjevima, kulturni i znanstveni predstavnici ovih kultura nisu ostali na 
planeti i prebačeni su na planet svog podrijetla kako bi njihove roditeljske rase nastavile svoj razvoj. Baš kao 
što se to dogodilo s Atlantidom, Sumerom, Saksama, Egipćanima, Majama, Grcima, Astecima, Inkama i 
nekoliko drugih civilizacija u Aziji. Elementi koji su ostaci ovih velikih civilizacija prošlosti, su hibridi koji nisu 
bili u ispravnoj frekvenciji za prijenos na planete porijekla, te su postali dio ukupnog razvoja kolonije na 
planeti kao zajednički elementi. Od određenog vremena, prije oko 1000 godina, pokusni usjevi su prestali, a 
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etničke skupine sada kontroliraju vlastiti razvoj bez vanjskog uplitanja, kako bi omogućile održivo i službeno 
društvo za planet do kraja ovog galaktičkog ciklusa koji ponovno počinje u prosincu slijedeće godine. 

 
 

P - Ipyonic pita, možete li mi reći kakav je svemirski brod 'Winged Globe', 'Solar-Angel', 'Firefly' i ima li to veze s 
umjetnošću krilatih globusa pronađenih u starom Egiptu, Sumeru i još nekima mjestima na Zemlji? Ima li to veze 
s Anunnakijima? 

 
- Ipyonic, nekoliko posuda imaju oblik bumeranga ili ima stabilizaciju krila raznih formata. Neki drugi su uvlačivi 
ili statićni. Postoje brodovi koji izgledaju poput zvijezda s mnogo vrhova kada otvore sve ploče, kao ovaj brod 
sa Siriusa u ovom filmu. Krila orla u obliku broda koje ste spomenuli pripadaju solarnom sustavu u vašoj 
galaksiji zvanoj Gorlac, humanoidno društvo, kakvo će biti vaše za 1000 godina. Postoji energetski sustav koji 
ne koristi bubnjeve od antimaterije, već se temelji na energetskim koncentratorima i pune se u blizini sunca. 
Naširoko ga koriste društva koja ne žele ovisiti o vanjskim izvorima tehnologije za svoje brodove. Ovi brodovi 
nemaju nikakve veze sa starim Anunnakijima. 

 
 

P - Prijatelj pita, ako je Elenin dio Nibiru sustava, a ovaj sustav odgađaju Kruliani, zašto Elenin također nije 
odgođen u isto vrijeme zbog Nibiruove gravitacijske privlačnosti? Ako je prekasno odgoditi Elenin, to znači 
da Elenin izlazi izvan Nibiruove gravitacije i ponašat će se kao autonomno tijelo, ili sam zaboravio neki detalj. 

 
- Prijatelju, ovaj komet Elenin je jezgra željeza s velikog Jupiterovog mjeseca koji je uništen u posljednjem 
prolasku Nibirua kroz Sunčev sustav. U orbiti je malo drugačija, ali slijedi isti obrazac vremena Nibirua. On 
je izvan dosega gravitacijske sile Nibirua. 

 
 

P - Ron pita, u podzemnoj bazi u Novom Meksiku, znate li dopušta li američka vlada reptiloidima da izvode 
eksperimente na ljudima? Također, možete li potvrditi da li se u tom objektu reptiloidi hrane ljudima? 

 
- Ron, kao što rekoh, u tim bazama i laboratorijima rade razne vrste pokusa hibridizacije na ljudima. Žele 
stvoriti hibridnu rasu koja bi se smatrala humanoidnom. Ne jedu ljude jer preferiraju koze, perad i ribu, ali 
jedu i prerađeno meso krava. Da nema ništa drugo za jesti na planeti, što se tiče preživljavanja, oni bi 
sigurno jeli ljude, a ljudi bi sigurno jeli guštere.U redu? 

 
P - James pita, Mythi, ima li istine u našim horoskopima? Postoji li korelacija između planeta i našeg datuma 
rođenja u vrijeme našeg stvarnog rođenja? Što je s kineskim kalendarom koji svake godine predstavlja 
različite životinje? Ima li istine u nečemu od ovoga? 

 
- James, korištenje igara na vašim vidljivim horoskopskim sazviježđima je vrlo stara praksa pokušaja da se 
odredi odnos utjecaja zvjezdanih položaja s datumom rođenja. Zapravo, ove su zvijezde previše udaljene da bi 
napravile bilo kakvu razliku u smislu vaše energije kao fetusa. Vaš mjesec je obližnje nebesko tijelo, i silom 
gravitacije može utjecati na datum rođenja za vrijeme punog mjeseca jer inače imate veću učestalost 
gravitacijskog tlaka koji utječe na tlak tekućine u tijelu, a najčešće ubrzava događaje.Kineski kalendar navodi 
trendove za astralno solarno razdoblje, karakteristikama životinja i predviđanje mogućih trendova za određene 
događaje. To je također ilustrativan način predviđanja mogućih glavnih karakteristika ljudi rođenih u tim 
godinama. Datum rođenja praktički nema utjecaja na tip ponašanja ili osobnost pojedinca. 

 
 

P - pita Ed, na netu postoji video o nekim vanzemaljcima u kontaktu s Rusima. Želio bih znati, je li ovo stvarno 
ili lažno... je li on Zetas iz Retikulum Constellation? 
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- Ed, ovo je Sivi (Grey), rasa koja radi i povezana je s reptiloidima. Oni su raštrkani u svim vašim vladama 
vaše elite. Oni su raznih kolonija ovdje u Mliječnoj stazi i Andromedi, a samo gledajući njegov izgled 
nemoguće je znati koja je njegova kolonija. 

 
 

P - Pita prijatelj, nedavno sam primijetio preko sustava emitiranja u Sjevernoj Americi da postoje vjerske 
skupine ljudi koji uzvikuju da je 21. svibnja 2011. početak kraja svijeta. Datum za koji kažu da će smak svijeta je 
21. listopada 2011. Postoji li tu korelacija ili samo slučajnost za koju možda znate i kako su došli do ovih 
informacija ako su točni? 

 
- Prijatelju, ove grupe slijede logiku događaja. Oni vide kretanje vaših vlada, neslužbenu prognozu događaja, 
te informacija da će rujan i listopad biti teški mjeseci. Na temelju ovih podataka svatko može povezati 
događaje religijske doktrine, jer je vrlo logično da se to događa u mnogim vašim religijama. Vjerojatno bi 
elita vaših crkava koju predstavlja Papa trebala dati neke čudne izjave vjernim sljedbenicima tijekom ove 
godine. 

 
 

P - Boris pita, kako napraviti 600 milijuna drugih bioloških tijela u kojima se žrtve Zemlje mogu 
reinkarnirati? Moraju li neki čekati reinkarnaciju ako ima manje bio tijela? Koliko dugo i što rade "duše" u 4. 
dimenziji dok čekaju sljedeću reinkarnaciju? 

 
- Borise, mnogo milijuna ljudi će preživjeti na planeti da postupno dobije preostalih 10 posto 
bestjelesnih/umrlih. Oni koji su u četvrtoj dimenziji će revidirati svoje ciljeve, promatrati događaje, i čekati. 
Mogu se inkarnirati na drugom planetu koji je na istoj frekvenciji Zemlje i vratiti se na njega u sljedećoj 
inkarnaciji ako to žele. Ova fleksibilnost postoji za one koji se ne žele predugo udaljavati od treće 
dimenzije, koja je idealno mjesto za nastavak njihovog razvoja. 

 
 

P - Katima pita, rekli ste "U ovom mjesecu svibnju trebale bi se dogoditi činjenice koje će vas navesti da 
predvidite nadolazeće mjesece." Što mislite pod svojom izjavom? Hoćete li reći da će nam tijekom ovog mjeseca 
(svibanj 2011.) biti predstavljene činjenice koje će nam dati činjenice o našim budućim događajima? Zatim ste 
spomenuli da su mjesec rujan i listopad vitalni! Hoćete li reći da će se, AKO će se dogoditi neki značajan 
događaj, dogoditi tijekom ovih mjeseci? Ali ako se tijekom rujna i listopada ne dogode velike promjene, što 
onda? Ako se ništa ne dogodi tijekom rujna i listopada, ne očekujte da će se do kraja godine dogoditi neki veliki 
događaji? Ili hoćete reći da će se, ako se ništa ne dogodi tijekom rujna i listopada, promijeniti datumi i/ili ishodi 
budućih događaja kao što je 2012.? 

 
- Katima, tektonska nestabilnost planeta dostiže svoju granicu, tako da bi se veliki događaj mogao dogoditi 
ovog mjeseca, bilo kada. Ako slučajni događaj smanji pritisak samo na određenom mjestu, bit će manje 
razaranja. Ali očito popušta na raznim frontama istovremeno. Tijekom ostatka godine promjene će 
uzrokovati regionalne probleme, u pomicanju gotovo uvijek u smjeru kazaljke na satu na rubovima 
tektonskih ploča. 
Vulkanska aktivnost će se eksponencijalno povećati. Početkom listopada, trebala bi biti odlučeno hoće li se 
ili ne preusmjeriti nebesko tijelo koje će prijeći Zemljinu putanju. Ako se ruta skrene, imat ćete više vremena 
za rješavanje tektonskih kretanja vezanih uz preokret Zemljinog magnetskog polja, sve do događaja u 
prosincu 2012., kada će na red doći Nibiru sustav. 

 
 

P - Judy pita, spomenuli ste auru i kako nečija aura ovisi o njhovom prihvaćanju ovdje na Zemlji, tih 10% koje 
ste spomenuli. Ima li hrana koju jedete faktor u tome, kao što je to što ste jedete meso ili veganstvo, ili možete 
promijeniti svoju auru? Dali se izvan Zemlje mršte na mesojedenje? je li ovo primitivno ponašanje? 
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- Judy, nosorog koji jede travu može biti nasilniji od lava koji jede meso. Bik nije bolji od pantere, samo imaju 
drugačije prehrambene navike. Indijac koji lovi i peca radi preživljavanja može imati auru čišću i svjetliju od 
vegetarijanca vašeg društva. Sve ovisi o tome kako konzumirate hranu i jeste li svjesni da je to ono što vašem 
tijelu treba u tom trenutku vašeg života. Prekomjerna potrošnja i rasipanje hrane, umjesto toga, ocrnjuju 
auru cijelog društva, jer morate racionalizirati resurse planeta dok nitko od vaših susjeda ne bude gladan. Na 
planetu na kojem jednaki gladuju dok društva bacaju više od toga što jednaki trebaju da ne umru, onda je 
neuravnoteženo i nešto nije u redu. Aura Zemlje je slaba na ovom kraju ere, zapravo, 10 posto od kojih do 
sada govorimo su oni kojima je stvarno stalo i pate zajedno s planetom i savjesno žive sa ovom situacijom. 
Nije važno što jedete, ali ono što je važno je da osjećate za one koji ne jedu. Vaša aura i vaša frekvencija 
izravni su proizvodi vaše savjesti i nije zapravo važno što vaše tijelo drži uspravno. 

 
 
 

Video 40 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video četvrti - 23. svibnja 2011. 
 

P - Mythi, neki prijatelji se pitaju zašto ima toliko kretanja u FEMA kampovima i zašto je završio i program 
Space Shuttle? Postoji li nešto što će se uskoro dogoditi? 

 
- Prijatelji, vaša vlada se sprema za završetak dnevnog reda. Pratite događaje. Pokušajte ne upasti u zamke 
dezinformacija. Program vaše letjelice isključen je iz očitih razloga. Sve će tamo biti izgubljeno, znaju oni, i 
neće više ulagati jer to ne bi imalo smisla. Ova posljednja misija bila je instalirati detektore zračenja, samo za 
praćenje događaja do posljednjeg trenutka. Vidite, vaša se satelitska mreža može ugasiti, a jedini način na 
koji vaši prijatelji mogu ostati u kontaktu, bit će preko onoga što nazivate "amaterskim radiom". Ovi stari 
uređaji, koji koriste vašu atmosferu kao sredstvo za širenje signala, bit će jedini održivi oblik komunikacije. 
Ako se možete organizirati na ovaj način, to će biti dobar početak u pripremi da ne budete potpuno izolirani i 
prepušteni na milost i nemilost pogrešnim informacijama vaše lokalne uprave. 

 
 
 

P - Mythi, mnogi prijatelji pitaju o ELENINU, što je to zapravo? Je li to ledena kometa? Koja veličina? Zašto 
je njegova ruta promijenjena ovih nekoliko dana? Zašto se još uvijek ne vidi? 
 

- Pa, pokušajmo razjasniti vaše ideje. Prije svega, Nibiru koji se približava nije komet; to je planet koji 
održava atomsku unutarnju aktivnost, emitirajući energetske čestice poput slabog sunca, ali površina je 
hladna, oko 
-40 stupnjeva. To je zapravo mala Patuljasta Zvijezda. Nije i nikada nije bio ledeni komet. Željezna jezgra starog 
Jupiterovog mjeseca koju sam spomenuo, dao si joj drugo ime, nešto poput Honde (napomena urednika: Ovo 
je Elenin). To je izazvalo pomutnju s ovim pitanjem kometa. Dajete mnogo imena za istu stvar, i to je pomalo 
zbunjujuće. Veličina ove patuljaste zvijezde, Nibirua, računajući sa svojom atmosferom plinova, iznosi cca. 
78.000 km. Njegovu rutu prati Galaktićka Zajednica, pokušavajući nadoknaditi njezin utjecaj na planete u 
vašem Sunčevom sustavu, u mogućem putu do njega. Ne znamo točno što rade. Ne vidi se jer ne emitira 
toplinu i svjetlost, pa ga je teško vidjeti optičkim teleskopima, pa čak i slabim infracrvenim teleskopima. Bit 
će jasno vidljiv kada ga obasja vaše sunce u roku od cca. tri mjeseca. 

 
 

P - Geo21 i drugi prijatelji pitaju, Mythi, znaš li išta o mjestima na Zemlji koja će imati ozbiljne probleme kada 
prođe planet Nibiru? Na primjer, što znate o Europi, Americi, Aziji ili bilo gdje drugdje u ostatku planeta? 

 
- Geo, teško je predvidjeti što će se točno dogoditi s kontinentom budući da nam kraj dogovora Galaktićka 
Zajednica nije otkrila. Prema našim izračunima, možete imati vrlo visoke plime, ponegdje i do 300 metara 
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visine, ako ta patuljasta zvijezda slijedi raspored kursa. Ovisno o nadmorskoj visini u odnosu na razinu 
mora, grupe mogu biti sigurne. Ta bi nadmorska visina trebala biti najmanje dvostruko veća ili 600 metara. 
Ovi viši tereni bit će poput otoka tijekom u ovom razdoblju. Vjetar će također biti vrlo jak, što zahtijeva 
zaklon koji izdržava najmanje nalete do 250 km/h. 

 
 

P - Ron pita, nakon što Community Galactica službeno odobri kontakt sa Zemljom, hoće li vas biti moguće 
osobno upoznati? Želio bih vam osobno zahvaliti što ste nam pomogli razumjeti što se događa sa Zemljom 
i njezinim okruženjem. 

 
- Ron, bit će nam veliko zadovoljstvo. Tko zna, možda ćemo nakon svega ovoga što se događa kombinirati 
neke sastanke u vašim zemljama? Možda bismo konačno okupili naše najnovije prijatelje za bratstvo. 

 
 

P - Mythi kako se zove tvoj rodni planet? kako to zovete? 
 

- Moj planet se zove Mantuk u sedmoj orbiti. Imamo još tri kolonije: jednu u petoj orbiti koja se zove 
Mantika, drugu u šestoj orbiti koja se zove Sitka i još jednu u osmoj orbiti koja se zove Khatmon. Sve su jako 
lijepe. Mantuk, moj planet, je kulturno središte, središnji istraživački laboratoriji i prvenstveno je stambeni 
prostor. Mantika ima veliko bogatstvo tla i bogatu proizvodnju hrane; Sitka je mjesto gdje su prebačene 
gotovo sve naše tvornice i tamo se proizvodi gotovo sve što nam treba. Khatmon je gotovo u potpunosti 
prekriven oceanima, jezerima i šumama, idealno mjesto za uzgoj ribe i uživanje u autohtonoj divljini, odlično 
mjesto za odmor. 

 
 

P - Pita Katima, rekli ste da će vlada koristiti prirodne događaje kako bi pobila veliki dio stanovništva. Ako popis 
postoji, onda bih mislio da bi definicija jednokratnih ljudi bila: stariji ljudi, bolesni ljudi, ljudi s bilo kakvim 
zdravstvenim problemima i ljudi koji imaju nizak IQ. Taćno? 

 
- Katima, kad govorim o vašoj vladi, mislim da su sve vlade izravno povezane s vašim dominantnim elitama. 
Naravno da će prvo eliminirati siromašne. Bolesnici će lako umrijeti bez sredstava za svoje probleme. 
Prema onome što smatramo da vaše vlade žele, veliki dio stotina etničkih grupa na planeti bi se sveo na 
najviše 20. 

Ono što će biti odabrano da ostane ovdje bit će samo oni koje smatraju superiornijima. To je ono što vaša elita 
planira, ali to ne znači da će se to dogoditi jer se pomno promatra. 

 
 

P - Katima pita, zašto bi vlada osjećala potrebu da počini genocid AKO vlada ima saznanja o približavanju 
Planeta X i pomaku polova koji se događa u našoj bliskoj budućnosti? Vlada mora biti svjesna da se očekuje 
samo 10% stope preživljavanja... zar ne? 

 
- Katima, prirodno djelovanje je nasumično. Žele biti sigurni da je sastav konačne rase planeta ono što oni 
definiraju. Žele "pomoći" prirodi da obavi posao čišćenja. Velika stada ovaca koja su stvorili kako bi ih 
uzdržavala do ovog trenutka sada su potpuno jednokratna. Od ove točke, oni žele svijet potpuno pod 
kontrolom, bez ikakvih prepreka na početku galaktičke veze. To je ono što oni žele, a ne ono što će imati. 
To vas možemo uvjeriti. 

 
P - Mythi, Dave ovdje iz Timminsa, Ontario. Što nam je najvažnije učiniti upravo sada, u ovom trenutku kao 
ljudskoj rasi? Trebamo li se pobuniti protiv naših monetarnih vrijednosti i pokušati promijeniti naše korumpirane 
vlade? Trebam li dati otkaz i živjeti na višem mjestu? Uvijek sam se osjećao kao kod kuće u šumi i životu na 
zemlji umjesto da radim u slijepoj ulici za vrlo malo novca. Znam da je na kraju izbor moj, ali kakvo je tvoje 
mišljenje? 
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- Dave, kako stvari stoje, pobuniti se protiv svoje vlade, to sada neće ništa riješiti. Ono što je oštećeno nema 
vremena za popravak. Morate voditi svoj život normalno. Kada počnete paziti na slijed događaja, vaši poslovi 
uskoro prestaju postojati jer će planet prestati komercijalno govoreći. Vaše gospodarstvo će biti zaustavljeno 
zbog nedostatka komunikacija, energije, bankarstva, itd... Kada počnete osjećati bilo koji od ovih simptoma, 
provjerite sa svojom obitelji mjesto daleko od velikih urbanih centara; pokušajte se izolirati na sigurnijim 
mjestima. Pokušajte stvoriti šansu za preživljavanje, pripremite plan, nacrtajte scenarij, prethodno odabrano 
mjesto. I dok se ništa ne događa, pratite svoj normalan život, nastojeći se ne miješati ili alarmirati one koji 
žive oko vas. Nemojte da vas zavaraju nametnute doktrine, samo slijedite svoju savjest. 

 
 

P - Robben pita, Mythi, imate li ikakva poznata saznanja o nekoj vrsti humanoida koji imaju sposobnost letjeti 
u atmosferi? Ili posjedujete neku superljudsku snagu? 

 
- Robbene, postoje lakša humanoidna bića koja nakon šeste razine frekvencije levitiraju bez problema. Ne 
moraju hodati ako to ne žele. Imaju napredne mentalne moći koje se mogu suprotstaviti magnetskoj sili 
planeta neutralizatorom polja aure. Ovo polje pokreće um i djeluje kao normalno osjetilo otkad su rođeni. 
Oni doslovno mogu letjeti. Mi na petoj razini, osim telepatije, možemo komunicirati s objektima, ali još nismo 
rođeni s obilježjem bezuvjetne kontrole našeg biopolja. 

 
 

P - Goodman pita, rekli ste da prerađujete ribu u proteine... Zaista sam iznenađen da civilizacija koja je 
mnogo naprednija od naše još uvijek prerađuje životinje za hranu. Možete li to komentirati molim? 

 
- Vidiš, Goodmane, svi mi humanoidi, potrebni su nam određeni elementi za prehranu. Ribe su oblik životinje 
koji se može stvoriti i razviti na takav amandman. U ovakvoj konzumaciji nema nikakvih problema, jer je 
konzumacija ona koja održava prirodnu ravnotežu te vrste ribe s okolišem. Postoje vrste koje, ako se ne 
kontroliraju, dovode do prenaseljenosti i rezultirajućom neravnotežom njihove vlastite egzistencije. Naša 
potrošnja je ravnoteža ovog ekosustava. Nema ništa loše u ovom postupku, dok smo mi humanoidi, u trećoj 
dimenziji. U razvoju inteligentnih zajednica u svemiru nema mjesta teozofskom licemjerju. Vrlo smo daleko 
od 

božanstva; moramo osigurati potrebne elemente da se naše rase razvijaju u ravnoteži s prirodom koja nam je 
stavljena na raspolaganje kako bismo njome mudro upravljali. 

 
 

P - Zeta pita, znate li za biblijske šifre? Ako putovanje kroz vrijeme nije moguće, kako se informacije o današnjim 
i budućim događajima mogu matematički kodirati u knjigu koja sadrži holografske podatke stare više od 3000 
godina? 

 
- Zeta, već sam spomenuo misionare četvrte dimenzije koji se inkarniraju na planeti da donose znanje. Pa, 
vizija koju imaju u četvrtoj dimenziji je mnogo šira. Jednog dana imat ćete priliku vidjeti. Imena, datumi i 
specifični događaji definirani su s matematičkom preciznošću. Prema sklonostima uključenih etničkih grupa, 
postoji detaljan pregled svega što će se u procesu razvoja težiti događati. To je iznimno napredna tehnika 
proučavanja ponašanja. To mi je nemoguće objasniti jer ni ja ne znam detalje ovog sustava obrade. Ako bi se 
neki vrlo značajan događaj dogodio ili ne, oni znaju gotovo sve što bi se trebalo dogoditi tijekom razvoja bilo 
koje kolonije, s tisućama godina predviđanja. Ako se određeno znanje uvede u određenom razdoblju, ono 
može u potpunosti promijeniti kontekst razvoja i budućnost kolonije. Bilo koji uneseni detalji mogu izazvati 
lančane reakcije, u dobru i zlu, pa je ova savršena koordinacija Plavih bića iznimno važna za naše kolonije u 
trećoj dimenziji. Postoje informacije koje vam je, zbog više od dobre volje, nemoguće prenijeti u vašem 
trenutnom stanju razumijevanja i razvoja. Ali nadam se da ćete me razumjeti. Trebalo nam je 8000 godina da 
dosegnemo razinu 1, a sada nakon 12 000 godina dosegnuli smo razinu 5 treće dimenzije. Počeli smo poput 
vas, s našom kompatibilnom nacionalnosti, spajajući kulture i znanje sve do danas. Velika razlika je u tome 
što Galaktićka Zajednica nije postojala da bi pomogla kada smo prešli na razinu 1, tada je svaki planet bio sam 
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za sebe. Sada prelazite sa 3D osnovne razine/frekvencije 0 na razinu/frekvenciju 1, uz određenu pomoć, i 
nakon toga možete sudjelovati u socijalizaciji s drugim humanoidnim društvima iz drugih galaksija u kratkom 
vremenu. 

 
 
 

Video 41 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video četrdeset jedan - 25. svibnja 2011. 
 

P - Mythi, neki prijatelji još uvijek ne znaju detalje o Nibiruu, Hercolubu, Eleninu, Planetu X, Tycheu, itd... 
možete li opet strpljivo objasniti o ovoj temi? Molim? 

 
- Pa, prijatelji, kako imate mnogo imena za istu stvar, nazovimo ovaj sustav koji se od sada približava samo 
Patuljasta Zvijezda ("Dwarf Star"). Dobili smo izvještaje da Galaktićka Zajednica neće usporiti Patuljastu Zvijezdu 
za 2012. godinu u to vrijeme, iz više razloga koordinacije orbitalnog reda. Došlo bi do opasne lančane reakcije 
portalne gravitacije koja održava stabilnost Zemlje prema Suncu, jer je patuljasta zvijezda već povezana 
svojom prisutnošću na svim portalima gravitacije svih planeta iz Sunčevog sustava u cjelini. Portali gravitacije 
su poput tunela gravitacijske energije koja drži planete vezane za njihova sunca. Kada prođe poprijeko Sunca 
početkom rujna, odlučit će hoće li provesti drastičan plan skretanja, ovisno o reakciji Sunca i njegovom 
utjecaju na orbitu konačnog približavanja Patuljaste Zvijezde, ako nastavi dalje po stvarnoj ruti prema 
rasporedu, između rujna i studenog ove godine. Podešavali su brzinu, ali su je vratili u izvorno stanje. Komet 
koji vi nazivate Honda i neki drugi koji prethode Patuljastoj Zvijezdi mogu biti uništeni od strane Plejadinaca u 
slučaju da skrene s rute utjecajem Patuljaste Zvijezde i posljedično bude privučen Zemljinom gravitacijom; 
nije važan za ravnotežu sustava i može se eliminirati bez većih problema. Kao što sam spomenuo, Patuljasta 
Zvijezda ne emitira svjetlost, samo zračenje. Možete ga uočiti infracrvenim teleskopima s određenim filterima 
za detekciju zračenja jer je njegova površina vrlo hladna i ne emitira toplinu ili svjetlost u vidljivom spektru na 
udaljenosti na kojoj je sada. To je u ovom trenutku gotovo dvostruko veća udaljenost Zemlje od Sunca. 
Ovisno o lokaciji, možete vidjeti golim okom vrlo sjajnu zvijezdu, osvijetljenu vašim suncem, malo prije izlaska 
sunca 

na horizontu. Ova sjajna zvijezda je Patuljasta Zvijezda/Nibiru. Početkom rujna vidjet ćete je kao malo sunce 
pored svog sunca i od toga će eksponencijalno vidljivo rasti. Vidite, do danas, Zemlja se kreće ispred 
Patuljaste Zvijezde. Nakon rujna, Zemlja će napraviti svoj luk u orbiti; patuljasta Zvijezda brzo će se približiti. U 
listopadu će biti okrenut prema Zemlji, kao veliko sunce koje ne sja, ona i njezinei planete. Pratit ćemo sve 
akcije Galaktićke Zajednice kako bismo vam priopćili što se događa. Mjesečeve baze se evakuiraju iz 
predostrožnosti; mnogi uređaji se uklanjaju pa bi tijekom ovih mjeseci trebalo biti velikog kretanja svemirskih 
letjelica, ovdje u Sunčevom sustavu i u antarktičkoj bazi. Na Mjesecu će ostati aktivan samo portal 
međugalaktičkog transporta za tranzitne letjelice. Nadam se da sam uspio razjasniti stvar. 

 
 

P - Cindy pita, u ranijem videu koji ste spomenuli postoje dva druga planeta nalik Zemlji koja se spremaju 
proći kroz faze svog razvoja. Gdje se nalaze ovi planeti? Koliko su daleko u svom razvoju? 

 
- Cindy, ovi planeti su ovdje u vašoj galaksiji, Sunčev sustav udaljen 70 svjetlosnih godina. Oni su kolonije 
humanoida, vrlo slične ovoj. Jedan planet je poput vašeg Društva prije 3000 godina; drugi je kao prije 500 
godina. Etničke skupine posijane na ova dva planeta mnogo su manje po broju, ali su vrlo slične nekima 
ovdje posijanim. Ove dvije kolonije trebaju razvoj populacije, a oni koji ne ostanu ovdje na Zemlji bit će 
prebačeni u jednu od dvije, prema njihovoj frekvenciji. 

 
 

P - Pita Todor, rekli ste da će nova era početi 21. prosinca 2012. Kako ćemo mi, obični ljudi sa Zemlje, osjetiti ovu 
promjenu? Kako ćemo saznati da se to dogodilo? 
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- Todore, ostaci starog društva koji su ovdje s vremenom će se uklopiti u novu sredinu. Ova prilagodba će se 
primijetiti kada se počnete osjećati bolje u novoj frekvenciji planete. Djeca koja dolaze u ovu novu eru bit 
će generirana u ovoj novoj frekvenciji i imat će izmijenjenu DNK kako bi oslobodili više snage za korištenje 
mozga. Vrijeme je za društvo koje je više usklađeno s planetom, manje nejednakosti i veće solidarnosti. 

 
 

P - Tade pita, Mythi spomenuli ste da je vašoj rasi bilo potrebno 8000 godina da dosegne razinu 1. Kako se 
Zemljani snalaze na ovom putu, što znači koliko nam je godina trebalo? Ne bi li bilo bolje da svi čekamo još 
1000 godina kako bismo mogli biti stvarno spremni za razinu 1? 

 
- Tade, valjda nisi razumio što sam rekao. Deset posto planeta nakon prosinca 2012. već će biti na razini 1. 
Planet Zemlja će ući u razinu 1, pa su oni koji se ovdje mogu utjeloviti samo oni s aurom usklađenom s 
razinom 1. Trebalo vam je 12.000 godina jer su mnoge etničke skupine ovdje bile pomiješane , mnoge 
kulture koje su se regionalno razvile i mnogi jezici ometali su integraciju teranskog društva u cjelini. Zbog 
toga su oni odgovorni za “usjeve” koji su dosegli određenu razinu frekvencije aure morali te skupine 
prenijeti u svoje kolonije jer Zemlja više nije imala uvjete za nastavak razvoja tih društava. Ali Zemlja je 
konačno uspjela imati 600 milijuna istinske terranske rase za ovaj sljedeći korak. Za vas će razvoj biti lakši i 
brži nego što je bio nama jer nismo imali pomoći kao što ćete vi imati sada. Obično je mlađem bratu sve puno 
lakše, zar ne? 

 
 

P - Tade pita, također ste spomenuli da neke rase mogu letjeti, a neke mogu komunicirati telepatski, ali nitko nije 
pitao mogu li pomicati predmete svojim umom (telekineza) je li to moguće? 

 
- Da naravno. Možemo pomicati predmete, ali na razini 5 frekvencije postoji sklad između tjelesnog i 
mentalnog kapaciteta. Ne možemo svojim umom pomicati predmete, veće ili teže nego što bismo to 
mogli učiniti fizički. Ako ste slabi, možete premjestiti nekoliko kilograma; ako vas je mnogo onih koji su 
zajedno 

slabi, možete pomaknuti tonu. Karakteristika širenja sile izvan vaših fizičkih granica, dobivate tek na kraju 
razine 6 i tijekom razine 7 frekvencije u trećoj dimenziji. 

 
 

P - Danan pita, kada možemo očekivati da će naše satelitske komunikacije početi otkazivati? Hoće li se 
to dogoditi postupno ili u jednom brzom događaju? 

 
- Danan, vaši sateliti mogu početi napuštati orbitu i gubiti se u svemiru kada ravnoteža vašeg magnetskog 
polja oslabi ravnotežu centrifugalne sile. Prolazak bilo kojeg velikog nebeskog tijela u blizini planeta također 
može oduzeti sve orbite satelita u njegovoj gravitacijskoj liniji. Za mnoge vaše satelite, NASA će vas obavijestiti 
kako: "Zadržat ćemo ih podalje", kako ne bi priznali da su izvan svojih orbita. Do sredine 2012. nijedan satelit 
ne bi trebao biti operativan, osim ako ne puste druge u niže orbite. To se ne bi smjelo dogoditi jer su vam 
svemirski programi onemogućeni. 

 
 

P - Neil pita, mnogi pojedinci i grupe na Internetu tvrde da su u kontaktu s bićem zvanim "Enki", za kojeg ćete 
znati da su ga u Sumeriji štovali kao Boga vode, mudrosti i magije. Ti isti pojedinci i grupe trenutno tvrde da je 
Enki izvanzemaljski znanstvenik; dobroćudan lik, koji nam se, u svom ophođenju sa Zemljanima, zavolio i od 
tada je igrao veliku ulogu u razvoju zapadnih civilizacija Zemlje. Je li Enki pravo biće? 

 
- Neil, ako me pitaš za imena, ja prevodim zvuk tih imena, a ona mi ništa ne znače. Da vam odgovorim, morao 
bih znati s kojeg planeta kaže da je da bih mogao odgovoriti. Nemam pojma tko je on, ali po tvom opisu 
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trebao bi biti dobra osoba. Jedno nije točno: ne postoji Bog vode, i to ima mnogo više ljudi koji navijaju za 
vas... samo nitko nije nekakav Bog... samo braća. 

 
 

P - Antonio pita, rekli ste da postoje planeti 100 puta veći od našeg Sunca. Kako stanovnici tih planeta 
mogu podnijeti gravitaciju i vlastitu težinu? 

 
- Antonio, postoje divovski planeti, ali to ne znači ogromnu silu gravitacije. Sila gravitacije izravno ovisi o masi 
planeta. Ovi divovski planeti imaju sastav općenito mnogo manje masivan, imaju male jezgre, s magmom 
proširenom do granice, koja se ohladila gotovo do središta. Jeste li vidjeli kako su vulkanske stijene lagane? 
Onog dana kada se Zemlja potpuno ohladi, bit će tri puta veća nego danas, ali će imati istu masu, odnosno 
istu silu gravitacije kakvu ima sada. 

 
 

P - Judy pita, moje pitanje je o onima koji uspijevaju preživjeti katastrofe i ono što su vlade planirale. Hoće li 
nas netko doći spasiti? Možemo li vjerovati ljudima koji žele da idemo s njima? Hoće li nas zvjezdana bića 
pronaći preživjele i pomoći nam? Možemo li vjerovati novim elitnim vođama koji prežive i žele ponovno 
pokrenuti ovo društvo? Što da radimo, jer ćemo biti vrlo ranjivi, pogotovo mi koji imamo malu djecu? 

 
- Judy, na kraju krajeva, mi i ostali partneri, tu smo da pomognemo izravno. Vaše preživjele elite više neće imati 
kontrolu nad situacijom. Također nećemo dopustiti bilo kojoj drugoj nehumanoidnoj rasi da ometa oporavak 
nove kolonije.Napokon ćemo dobiti dopuštenje da vam se otvoreno predstavimo. Za one koji nikada nisu 
vjerovali da imate braću i sestre izvan Zemlje, bit će to početni šok, ali će se naviknuti na tu ideju i lako 
prilagoditi svoje doktrine da prihvate istinu univerzalnih činjenica. Nemojte se boriti protiv ostataka vaše 
sadašnje vlasti. 
Jednostavno se zaštitite od njih dok se sve ne vrati u normalu uz našu pomoć. 

 

P - Pita Hatari, radoznala sam da znam postoji li još neki planet koji prolazi kroz istu fazu kao i mi. Ima li 
ponavljača koji doživljavaju nešto slično nama, kao što je vladina sklonost kontroliranja stanovništva, susreti 
s NLO-ima, kao i tektonska kretanja i oluje? 

 
- Da, ovo je ciklus koji je uvijek vrlo sličan. Ovi planeti se također bore protiv agresije društava, 
neuravnoteženi su i ta društva će proći gotovo sve što ste vi prošli do sada. Ponavljačima će biti teško proći sve 
ponovno, kada budu svjesni četvrte dimenzije, požalit će što nisu bolje oblikovali svoj karakter kako bi otišli 
korak dalje umjesto da siđu. Ovo je izuzetno važna prilika u ovoj promjeni Doba/Ere, od onih koji su na Zemlji 
koji će otići daleko, do onih koji su se morali vratiti. Pokušajte se usredotočiti na važnost ovog događaja. 

 
 
 

Video 41 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede - video četrdeset jedan - 25. svibnja 2011. 
 

P - Mythi, neki prijatelji još uvijek ne znaju detalje o Nibiruu, Hercolubu, Eleninu, Planetu X, Tycheu, itd... 
možete li opet strpljivo objasniti o ovoj temi? Molim? 

 
- Pa, prijatelji, kako imate mnogo imena za istu stvar, nazovimo ovaj sustav koji se od sada približava samo 
Patuljasta Zvijezda ("Dwarf Star"). Dobili smo izvještaje da Galaktićka Zajednica neće usporiti Patuljastu Zvijezdu 
za 2012. godinu u to vrijeme, iz više razloga koordinacije orbitalnog reda. Došlo bi do opasne lančane reakcije 
portalne gravitacije koja održava stabilnost Zemlje prema Suncu, jer je patuljasta zvijezda već povezana 
svojom prisutnošću na svim portalima gravitacije svih planeta iz Sunčevog sustava u cjelini. Portali gravitacije 
su poput tunela gravitacijske energije koja drži planete vezane za njihova sunca. Kada prođe poprijeko Sunca 
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početkom rujna, odlučit će hoće li provesti drastičan plan skretanja, ovisno o reakciji Sunca i njegovom 
utjecaju na orbitu konačnog približavanja Patuljaste Zvijezde, ako nastavi dalje po stvarnoj ruti prema 
rasporedu, između rujna i studenog ove godine. Podešavali su brzinu, ali su je vratili u izvorno stanje. Komet 
koji vi nazivate Honda i neki drugi koji prethode Patuljastoj Zvijezdi mogu biti uništeni od strane Plejadinaca u 
slučaju da skrene s rute utjecajem Patuljaste Zvijezde i posljedično bude privučen Zemljinom gravitacijom; 
nije važan za ravnotežu sustava i može se eliminirati bez većih problema. Kao što sam spomenuo, Patuljasta 
Zvijezda ne emitira svjetlost, samo zračenje. Možete ga uočiti infracrvenim teleskopima s određenim filterima 
za detekciju zračenja jer je njegova površina vrlo hladna i ne emitira toplinu ili svjetlost u vidljivom spektru na 
udaljenosti na kojoj je sada. To je u ovom trenutku gotovo dvostruko veća udaljenost Zemlje od Sunca. 
Ovisno o lokaciji, možete vidjeti golim okom vrlo sjajnu zvijezdu, osvijetljenu vašim suncem, malo prije izlaska 
sunca na horizontu. Ova sjajna zvijezda je Patuljasta Zvijezda/Nibiru. Početkom rujna vidjet ćete je kao malo 
sunce pored svog sunca i od toga će eksponencijalno vidljivo rasti. Vidite, do danas, Zemlja se kreće ispred 
Patuljaste Zvijezde. Nakon rujna, Zemlja će napraviti svoj luk u orbiti; patuljasta Zvijezda brzo će se približiti. U 
listopadu će biti okrenut prema Zemlji, kao veliko sunce koje ne sja, ona i njezinei planete. Pratit ćemo sve 
akcije Galaktićke Zajednice kako bismo vam priopćili što se događa. Mjesečeve baze se evakuiraju iz 
predostrožnosti; mnogi uređaji se uklanjaju pa bi tijekom ovih mjeseci trebalo biti velikog kretanja svemirskih 
letjelica, ovdje u Sunčevom sustavu i u antarktičkoj bazi. Na Mjesecu će ostati aktivan samo portal 
međugalaktičkog transporta za tranzitne letjelice. Nadam se da sam uspio razjasniti stvar. 

 
 

P - Cindy pita, u ranijem videu koji ste spomenuli postoje dva druga planeta nalik Zemlji koja se spremaju 
proći kroz faze svog razvoja. Gdje se nalaze ovi planeti? Koliko su daleko u svom razvoju? 

 
- Cindy, ovi planeti su ovdje u vašoj galaksiji, Sunčev sustav udaljen 70 svjetlosnih godina. Oni su kolonije 
humanoida, vrlo slične ovoj. Jedan planet je poput vašeg Društva prije 3000 godina; drugi je kao prije 500 
godina. Etničke skupine posijane na ova dva planeta mnogo su manje po broju, ali su vrlo slične nekima 
ovdje 

posijanim. Ove dvije kolonije trebaju razvoj populacije, a oni koji ne ostanu ovdje na Zemlji bit će prebačeni 
u jednu od dvije, prema njihovoj frekvenciji. 

 
 

P - Pita Todor, rekli ste da će nova era početi 21. prosinca 2012. Kako ćemo mi, obični ljudi sa Zemlje, osjetiti ovu 
promjenu? Kako ćemo saznati da se to dogodilo? 

 
- Todore, ostaci starog društva koji su ovdje s vremenom će se uklopiti u novu sredinu. Ova prilagodba će se 
primijetiti kada se počnete osjećati bolje u novoj frekvenciji planete. Djeca koja dolaze u ovu novu eru bit 
će generirana u ovoj novoj frekvenciji i imat će izmijenjenu DNK kako bi oslobodili više snage za korištenje 
mozga. Vrijeme je za društvo koje je više usklađeno s planetom, manje nejednakosti i veće solidarnosti. 

 
 

P - Tade pita, Mythi spomenuli ste da je vašoj rasi bilo potrebno 8000 godina da dosegne razinu 1. Kako se 
Zemljani snalaze na ovom putu, što znači koliko nam je godina trebalo? Ne bi li bilo bolje da svi čekamo još 
1000 godina kako bismo mogli biti stvarno spremni za razinu 1? 

 
- Tade, valjda nisi razumio što sam rekao. Deset posto planeta nakon prosinca 2012. već će biti na razini 1. 
Planet Zemlja će ući u razinu 1, pa su oni koji se ovdje mogu utjeloviti samo oni s aurom usklađenom s 
razinom 1. Trebalo vam je 12.000 godina jer su mnoge etničke skupine ovdje bile pomiješane , mnoge 
kulture koje su se regionalno razvile i mnogi jezici ometali su integraciju teranskog društva u cjelini. Zbog 
toga su oni odgovorni za “usjeve” koji su dosegli određenu razinu frekvencije aure morali te skupine 
prenijeti u svoje kolonije jer Zemlja više nije imala uvjete za nastavak razvoja tih društava. Ali Zemlja je 
konačno uspjela imati 600 milijuna istinske terranske rase za ovaj sljedeći korak. Za vas će razvoj biti lakši i 
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brži nego što je bio nama jer nismo imali pomoći kao što ćete vi imati sada. Obično je mlađem bratu sve puno 
lakše, zar ne? 

 
 

P - Tade pita, također ste spomenuli da neke rase mogu letjeti, a neke mogu komunicirati telepatski, ali nitko nije 
pitao mogu li pomicati predmete svojim umom (telekineza) je li to moguće? 

 
- Da naravno. Možemo pomicati predmete, ali na razini 5 frekvencije postoji sklad između tjelesnog i 
mentalnog kapaciteta. Ne možemo svojim umom pomicati predmete, veće ili teže nego što bismo to 
mogli učiniti fizički. Ako ste slabi, možete premjestiti nekoliko kilograma; ako vas je mnogo onih koji su 
zajedno slabi, možete pomaknuti tonu. Karakteristika širenja sile izvan vaših fizičkih granica, dobivate tek 
na kraju razine 6 i tijekom razine 7 frekvencije u trećoj dimenziji. 

 
 
 

P - Danan pita, kada možemo očekivati da će naše satelitske komunikacije početi otkazivati? Hoće li se 
to dogoditi postupno ili u jednom brzom događaju? 

 
- Danan, vaši sateliti mogu početi napuštati orbitu i gubiti se u svemiru kada ravnoteža vašeg magnetskog 
polja oslabi ravnotežu centrifugalne sile. Prolazak bilo kojeg velikog nebeskog tijela u blizini planeta također 
može oduzeti sve orbite satelita u njegovoj gravitacijskoj liniji. Za mnoge vaše satelite, NASA će vas obavijestiti 
kako: "Zadržat ćemo ih podalje", kako ne bi priznali da su izvan svojih orbita. Do sredine 2012. nijedan satelit 
ne bi trebao biti operativan, osim ako ne puste druge u niže orbite. To se ne bi smjelo dogoditi jer su vam 
svemirski programi onemogućeni. 

 

P - Neil pita, mnogi pojedinci i grupe na Internetu tvrde da su u kontaktu s bićem zvanim "Enki", za kojeg ćete 
znati da su ga u Sumeriji štovali kao Boga vode, mudrosti i magije. Ti isti pojedinci i grupe trenutno tvrde da je 
Enki izvanzemaljski znanstvenik; dobroćudan lik, koji nam se, u svom ophođenju sa Zemljanima, zavolio i od 
tada je igrao veliku ulogu u razvoju zapadnih civilizacija Zemlje. Je li Enki pravo biće? 

 
- Neil, ako me pitaš za imena, ja prevodim zvuk tih imena, a ona mi ništa ne znače. Da vam odgovorim, morao 
bih znati s kojeg planeta kaže da je da bih mogao odgovoriti. Nemam pojma tko je on, ali po tvom opisu 
trebao bi biti dobra osoba. Jedno nije točno: ne postoji Bog vode, i to ima mnogo više ljudi koji navijaju za 
vas... samo nitko nije nekakav Bog... samo braća. 

 
 

P - Antonio pita, rekli ste da postoje planeti 100 puta veći od našeg Sunca. Kako stanovnici tih planeta 
mogu podnijeti gravitaciju i vlastitu težinu? 

 
- Antonio, postoje divovski planeti, ali to ne znači ogromnu silu gravitacije. Sila gravitacije izravno ovisi o masi 
planeta. Ovi divovski planeti imaju sastav općenito mnogo manje masivan, imaju male jezgre, s magmom 
proširenom do granice, koja se ohladila gotovo do središta. Jeste li vidjeli kako su vulkanske stijene lagane? 
Onog dana kada se Zemlja potpuno ohladi, bit će tri puta veća nego danas, ali će imati istu masu, odnosno 
istu silu gravitacije kakvu ima sada. 

 
 

P - Judy pita, moje pitanje je o onima koji uspijevaju preživjeti katastrofe i ono što su vlade planirale. Hoće li 
nas netko doći spasiti? Možemo li vjerovati ljudima koji žele da idemo s njima? Hoće li nas zvjezdana bića 
pronaći preživjele i pomoći nam? Možemo li vjerovati novim elitnim vođama koji prežive i žele ponovno 
pokrenuti ovo društvo? Što da radimo, jer ćemo biti vrlo ranjivi, pogotovo mi koji imamo malu djecu? 
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- Judy, na kraju krajeva, mi i ostali partneri, tu smo da pomognemo izravno. Vaše preživjele elite više neće imati 
kontrolu nad situacijom. Također nećemo dopustiti bilo kojoj drugoj nehumanoidnoj rasi da ometa oporavak 
nove kolonije.Napokon ćemo dobiti dopuštenje da vam se otvoreno predstavimo. Za one koji nikada nisu 
vjerovali da imate braću i sestre izvan Zemlje, bit će to početni šok, ali će se naviknuti na tu ideju i lako 
prilagoditi svoje doktrine da prihvate istinu univerzalnih činjenica. Nemojte se boriti protiv ostataka vaše 
sadašnje vlasti. 
Jednostavno se zaštitite od njih dok se sve ne vrati u normalu uz našu pomoć. 

 
 

P - Pita Hatari, radoznala sam da znam postoji li još neki planet koji prolazi kroz istu fazu kao i mi. Ima li 
ponavljača koji doživljavaju nešto slično nama, kao što je vladina sklonost kontroliranja stanovništva, susreti 
s NLO-ima, kao i tektonska kretanja i oluje? 

 
- Da, ovo je ciklus koji je uvijek vrlo sličan. Ovi planeti se također bore protiv agresije društava, 
neuravnoteženi su i ta društva će proći gotovo sve što ste vi prošli do sada. Ponavljačima će biti teško proći sve 
ponovno, kada budu svjesni četvrte dimenzije, požalit će što nisu bolje oblikovali svoj karakter kako bi otišli 
korak dalje umjesto da siđu. Ovo je izuzetno važna prilika u ovoj promjeni Doba/Ere, od onih koji su na Zemlji 
koji će otići daleko, do onih koji su se morali vratiti. Pokušajte se usredotočiti na važnost ovog događaja. 

 
 
 

Video 42 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede, - video četrdeset drugi - 29. svibnja 2011. 
 

P - Neki prijatelji pitaju, postoji li vanzemaljsko energetsko polje koje sada okružuje Sunčev sustav? 
 

- Da, postoji energetsko polje koje je kao barijera šoka ispred sustava Patuljastie zvijezde koji se približava.Kada 
sustav velike mase putuje velikom brzinom kroz svemir, stvara udarnu frontu visoke energije koja mu 
prethodi, otvarajući put između gravitacijskih sila i energetskih polja kako bi mu napravila mjesto.Vaši 
znanstvenici bi to trebali znati. Zato svi planeti Sunčevog sustava doživljavaju nestabilnost i zagrijavanje, 
uključujući i vaše sunce koje će na takvu traumu sustava reagirati velikim CME-ima. Kada se patuljasta 
zvijezda povuče iz Sunčevog sustava, ostat će trag ovog energetskog polja koje će djelovati do sredine iduće 
godine, održavajući nestabilnosti sustava dok se ne rasprši. 

 
 

P - Neki prijatelji pitaju je li se nešto planirano održati 24. prosinca ove godine? 
 

- Pa, sve ovisi o tome što će Gakaktička Zajednica učiniti ili ne. Patuljasta Zvijezda je unaprijeđena učinkom 
ubrzanja od cca. 14 mjeseci ili orbitalno vrijeme 3.2408e-4, parcela koju vaši znanstvenici nisu izračunali u 
izvornom izračunu jer nisu imali efektivnu masu sustava za postavljanje odnosa gravitacijske interakcije 
potrebne za izračun. Ako se orbite Patuljaste Zvijezde nastave unutar izvorne prognoze, velika količina 
energije koju zrači vaše sunce, plus energija koju emitira Patuljasta Zvijezda, uzrokovat će zagrijavanje 
Zemljine magme poput mikrovalne pećnice; proširit će se i to može potaknuti potpuno preuređenje vaših 
tektonskih ploča. 
Solsticij u prosincu. 22 može uzrokovati u tom vremenskom razdoblju početak nove raspodjele težine u kori 
planeta. 

 
 

P - Mythi, ovdje imamo film, s reljefnim filterom, koji prikazuje nešto što bombardira sunce. Možete li reći što 
bi to moglo biti? 
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- Vrlo dobro, ovo je jedan od brodova sa znanstvenicima iz Galaktičke Zajednice koji ostvaruju interakciju sa 
sondama iste vrste koje su zakopane u Sibiru i južnom Atlantiku, uzrokujući ublažavanje stresa u 
hiperaktivnim područjima vašeg Sunca. Ovo je pokušaj stabilizacije kako vaše sunce ne bi reagiralo s puno 
nasilja u ovom bliskom približavanju Patuljaste Zvijezde. Naporno rade na ublažavanju posljedica. 

 
 

P - Paymun pita, postoji iranski nuklearni znanstvenik koji je otkrio svemirski pogon i strukturu svjetlosti i 
Keshe neutronski model. Neutron se sastoji od tri osnovne materije (materije, tamne materije i antimaterije). 
Je li sve ovo legalno? 

 
- Paymun, vaša je kvantna znanost daleko ispred svih ovih koncepata, ali ti je nemoguće u trenutnoj 
znanstvenoj fazi sintetizirati elemente potrebne za praktičnu primjenu ovih teorija. Sve ove tehnologije 
već postoje i koriste se milijunima godina. Kada budete spremni primiti te tehnologije za praktičnu 
upotrebu, dobit ćete ih izravno od vanzemaljskih znanstvenika koji će vam pomoći u razvoju tijekom ove 
nove ere. 

 
 

P - Tade pita, Mythi, možeš li vidjeti ovih 10% ljudi koji će se nastaviti razvijati nakon velikog događaja na 
Zemlji, ako ih prođeš na ulici? Ili iz neke baze u kojoj se nalazite? Možete li ih pratiti ili vidjeti njihov položaj na 
planeti? 

 
- Tade, možemo osjetiti ima li osoba dobru frekvenciju ili ne. Ali mi to nemamo kao zapis baze podataka.Imate 
etničke skupine s dobrim prosjekom aure, a druge s naglašenim i opterećenim aurama.Ali razumijem 
značenje vašeg pitanja, i da, požurit ćemo dati početnu podršku društvima u kojima je prosječna učestalost 
veća, itd. 
Morate prvo pomoći onima koji mogu udružiti snage kako bi uštedjeli još više. Ovo je prvo osnovno pravilo koje 
treba slijediti u spašavanju velikih razmjera. 

 
 

P - Vikram pita, jeste li nam vi prijatelji pomogli u slučaju kada se lansira nuklearno oružje prije nego što ga 
onesposobite? Mislim, možete li ih otkriti i onemogućiti u letu prije nego što udare? 

 
- Sigurno, Vikram, sonde Pleiadeansa mogu onesposobiti projektile prije nego što dosegnu bilo koji cilj. 
Neće biti takve akcije jer vaše vlade to znaju kao činjenicu. 

 
 

P - Katima pita, Mythi, rekao si ljudima da ne napuštaju posao ili se presele na sigurno mjesto dok ne budu 
sigurni u slijed događaja! Komercijalno gašenje energije, struje i bankarstva! Problem je u tome što će kad 
počne ova strašna situacija biti prekasno za svakoga tko pokuša doći na sigurno mjesto! 

 
- Katima, rekao sam vam ostanite na oprezu. Početkom rujna kada vidite patuljastu zvijezdu pored svog 
Sunca, to je znak da imate najmanje tjedan dana da izvršite svoje planove i skripte za prethodno odabrano 
mjesto. Iznajmite prikolicu dok vam kreditne kartice još rade, stavite sve unutra i recite da ste na "odmoru" 
ili ostvarite "liječnički dopust" na nekoliko dana.To neće izazvati sumnju u vaše namjere. Ne pokušavajte sve 
ostale upozoriti megafonom; svi koji umru tijekom ovih događaja već su osigurali svoja prava mjesta. Oni koji 
su poduzeli inicijativu da budu informirani o događajima mogu pokušati ostati ovdje i preživjeti sve ovo. 
Neke etničke skupine koje bi mogle preživjeti zažalit će što nisu umrle na početku. 

 
 

P - Zeta pita, jeste li napravili kompletnu kopiju interneta za svoju evidenciju? Ako je tako, koliko često ažurirate 
kopiju? Nadao sam se da ću ugraditi neke informacije za svoju buduću inkarnaciju. Jeste li već radili ovaj 
eksperiment? Digitalno ljubavno pismo sebi? 
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- Zeta, mi ne pristupamo izravno vašoj računalnoj mreži. Naši sustavi koji pristupaju vašem sustavu daju nam 
odgovore samo o slučajnim temama ili nekim drugim specifičnim podacima. Naši sustavi komuniciraju s bilo 
kojim sustavom. Ne moramo praviti sigurnosne kopije; konzultiramo sve u stvarnom vremenu. Što god se 
dogodilo s ovom kolonijom, već je ispravno pohranjeno u bazama podataka Galaktićke Zajednice.Ako 
ostavite poruku za sebe, bilo bi stvarno nemoguće da je primite u drugoj inkarnaciji. Vaša su sjećanja dostupna 
samo u omjeru postotka oslobođenja funkcija vašeg mozga. To će se dogoditi postupno, ovisno izravno o 
vašoj razini frekvencije. Što je viša frekvencija planete na kojoj ste raspoređeni, to je veće oslobađanje 
moždanih funkcija onih koji su tamo rođeni. Jedino mjesto gdje se domoroci treće dimenzije mogu sjetiti 
njegove povijesti, je kada su u četvrtoj dimenziji, čekajući reinkarnaciju. 

 
 

P - Wayne pita, Mythi, kad smo spremni za ponovno rođenje, rekao si da možemo ostati u 4. dimenziji koliko god 
želimo? Jesu li duhovi koji su oko nas sada u 4. dimenziji? 

 
- Wayne, kada odeš u četvrtu dimenziju, što je gustoća tvog duha dok si još u procesu inkarnacija u trećoj 
dimenziji, možeš uzeti vremena da preispitaš svoje vrijednosti. Možete se čak odlučiti vratiti na nižu razinu 
frekvencije da biste djelovali kao misionar i pomogli starim poznanicima ili čak cijeloj zajednici. Obično se 
događa da na kraju slijedite svoj razred odlaskom u kolonije koje su u vašem ciklusu vibracija, jer samo 
ona mjesta možete nastaviti razvijati. Sve je vrlo osobno, ništa se ne nameće, a to je smisao slobodne 
volje. 
Nikakav duh vas ne proganja ili je pored vas; samo misli se mogu usmjeriti iz četvrte u treću dimenziju. 

 

P - Paymum pita, na temelju izvješća objavljenih od strane kineske svemirske agencije, Sergio Toscano, direktor 
za astronomska istraživanja u misijama, rekao je da bi iza Elenjinovog kometa mogao biti NLO koji se približava. 
“Iza kometa, otkrivenog u prosincu prošle godine, kineski znanstvenici kažu da postoji fenomen, nešto što su 
nazvali klaster, što znači kuglasti skup, ili možda vanzemaljska letjelica”, rekao je Toscano. Je li to uvjerljivo? 

 
- Paymum, kao što sam objasnio prije nego što su vaši znanstvenici uspjeli shvatiti činjenicu, brodovi Galaktičke 
Zajednice dugo su pratili Patuljastu Zvijezdu s Krulianskim svemirskim letjelicama. Oni će ostati tamo dok 
znanstvenici ne oslobode operaciju. Vaša NASA to već zna; Čini se da su kineski znanstvenici posljednji saznali. 

 
 

P - Paymum pita, ne bi li bilo mirno rješenje da se niže frekvencije vibracija životnog oblika premjeste u drugi 
sustav koji odgovara njihovoj frekvenciji odmah nakon njihove smrti? Nadamo se da kozmičko uništenje nije 
jedini način za postizanje životne svrhe osim ako se to ne smatra prirodnim načinom napredovanja. Je li ovo 
prirodan ili neprirodan događaj koji se slučajno okuplja u isto vrijeme? Događa li se katastrofa u svim 
porastima frekvencija? 

 
- Paymum, neinteligentni oblici života gotovo se odmah prenose u druga slična okruženja. Oblici inteligentnog 
života na bilo kojoj razini frekvencije prolaze kroz savjest i uvjetovanje u četvrtoj dimenziji. Takvo je pravilo 
koje funkcionira.Prijelaz osnovne razine frekvencije 0 za razinu 1 nije uvijek traumatičan. Ono što će se dogoditi 
na vašem planetu dogodit će se iz mnogo razloga, a jedan od njih je vaša eksplozija populacije; vaša kolonija 
je bila prevelika da bi se planet ponašao. S fizičkim promjenama kroz koje će planet proći, ta će nesklada biti 
ispravljena.Svrhe zakona koji upravljaju svemirom su previše složene, i sve radi sinkronizirano. Ono što nije u 
skladu postat će usklađeno, sviđalo se to vama ili ne. Kako planet mijenja razinu frekvencije, što se brže 
ugađa, to će vaša kolonija brže dostići kompatibilnu razinu harmonijske frekvencije. Uostalom, Zemlja se čeka 
kao najnoviji sudionik Galaktičke Zajednice. 

 
 

P - Anđeo pita, ja sam zemaljski medij koji ne zahtijeva san. Znam da ovi planeti donose "uzbudljiv nebeski 
događaj" a Elenin nije nikakav komet već golemi matični brod Božanstava koji je pomogao u našem stvaranju. 
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Oni prelaze u naš Svijet poput dva brata ratnika s vojskama kako bi okupili duše koje su diplomirale na višu 
razinu svijesti kroz patnju koju nam sve ovaj svijet daje. Bit ćemo uzeti u skladu s našim zemaljskim vibracijama 
ili aurama. Mnogi brodovi stižu prije pomaka polova. Je li to istina? 

 
- Anđele, jako je dobro za tebe biti vanjski promatrač. Zapravo, Patuljastu Zvijezdu možete simbolično 
smatrati matičnim brodom, jer se ispostavilo da pomaže u nacrtima sudbine svih stanovnika ove kolonije. 
Zapravo, oni koji su pomogli u sadnji ove kolonije nikada nisu prestali podržavati vaš razvoj i nikada nisu bili 
udaljeni više od 3600 godina od vas. Sve razine aure planeta će dobiti ljude odabrane za njihove specifične 
vibracijske frekvencije i osobne aure.Mnogi brodovi moraju se suočiti s ostacima, ali neće odvesti te zajednice 
sa planete, nego će pomoći u njihovom održavanju. Nadanje nije nešto što se može pokloniti. To je izravan 
rezultat vaše duhovne savjesti, uočavanje vaše uloge izvan polja koje vas obavija problemima ovog planeta. 
Nemojte ni na trenutak zamišljati da je spas materije najvažniji, jer je smrt jedini događaj koji je apsolutno 
siguran od dana rođenja. Suočite se s činjenicama razvoja svojim duhom, svojom savješću. Ono što je važno 
si ti, i nisi ti materija koju dodiruješ, ti si ono što je važno da se osjećaš dirnut.U redu? 

 
 
 

Video 43 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede, video stablo četrdeset - 3. lipnja 2011. 
 

P - Prijatelj pita, Hopi su govorili o 'plavoj kačini' i 'crvenoj kačini', možete li zaključiti koje je planetarno tijelo koje, 
ako imaš takvo znanje? I iako sam nisam kršćanin, Biblija govori o 3 dana tame, kada se Sunce pomrači, a zatim 
izađe na suprotnoj strani neba. Ima li to ikakve veze s patuljastom zvijezdom koja je oko rujna poravnata sa 
Zemljom i Suncem i pomakom polova? 

 
- Prijatelju, od 25., 26. i 27. rujna mogu nastati pomrčine uzrokovane prolaskom tijela, između Zemlje i Sunca. 
Što se tiče boje, to možete nazvati, plavom, čak i prije nego što se približi suncu krajem kolovoza, a nakon 
prolaska sunce će biti crvenkaste boje povećanjem aktivnosti emisije energije uzrokovane sunčevim 
bakljama u smjeru njega. Vaše sunce reagira na strana tijela koja pokušava odgurnuti svojim rafalima.Možda 
je to ono o čemu govorite. Kut geografske osi planeta mogao bi se promijeniti s ovim pristupom, pa bi, ako se 
to dogodi, sunce moglo izaći u drugim dijelovima vašeg horizonta, pokazujući da se mijenja os rotacije 
planeta. Os vaše magnetosfere treba biti obrnuta samo tijekom sljedeće godine. 

 
 

P - Good pita, Mythi, znaš li koji će jezik biti dominantan na Zemlji nakon velikog čišćenja? I možete li mi reći 
koji dio Zemlje naseljava najviše od ovih 10% ljudi odgovarajuće frekvencije? 

 
- Dobro, konačni jezik će se razviti između etničkih skupina koje čine vaše društvo stanovnika planeta Zemlje. 
Vjerojatno je to mješavina vašeg engleskog s latinskim jezicima. Mjerna jedinica je decimala koja treba biti u 
skladu sa sustavom mjera izvanzemaljaca. Kolonije će preživjeti u različitim dijelovima svijeta, u svim 
slučajevima ima elemenata u ispravnom rasponu frekvencije, ali 60 posto njih bit će u Americi i Europi, 
ostalih 40 posto je raspršeno po ostalim preostalim etničkim skupinama. Trebalo bi ostati utjelovljeno oko 
320 milijuna Zemljana, a još oko 300 milijuna će se reinkarnirati na Zemlji do 2050. Godine 2050. populacija 
planeta bit će otprilike 560 milijuna Zemljana. Taj će prosjek biti stabilan tijekom sljedeće ere. 

 
 

P - Bill T pita, Mythi, jesi li ikada čuo za "stasis"? Koncept o postavljanju cijelog unaprijed određenog života da 
ostane na Zemlji (ljudi koji imaju ispravnu riješenu auru karme) u svojevrsno zamrznuto stanje kako bi prebrodili 
velike promjene. Kad se stvari slegnu, životni oblici će biti oživljeni da nastave dalje? 

 
- Ne Bill T, ovo se neće dogoditi. Društva koja će preživjeti morat će doživjeti ovu tranziciju kako bi s njom 
duhovno rasli. Oni će imati odgovornost prenijeti ovo iskustvo vašim budućim naraštajima, i bit će poveznica 
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između dvije ere, bit će dobro budni da preuzmu ovu povijesnu odgovornost. Oni će biti Feniks koji će ustati 
iz pepela u slavni novi život. 

 
 

P - Prijatelj pita zašto drugi vanzemaljci kao što su Sivi (Grays) ili neki drugi humanoidi imaju najbližu anatomsku 
strukturu poput čovjeka, točno kao naše čimpanze. Vrlo je zanimljiva i činjenica da je naša biologija povijest 
koja ide od primitivne morfološke strukture do razvijenije. Kako su dobili istu strukturu kao naše čimpanze ili 
zašto čimpanze imaju istu anatomiju kao oni? 

 
- Prijatelji, čimpanze, gorile i orangutani, veliki majmuni su rase koje su nastale nasumičnim razvojem, nikada 
neće imati individualnu inteligenciju, osim ako nisu genetski manipulirani. Humanoidi našeg brenda stvoreni 
su genetskim testiranjem stotinama milijardi godina, a genetski vođena aktivacija mozga stvorila je 
racionalne pojedince. Ova iskustva genetske mutacije nastala su u različitim tipovima humanoidnih bića, a 
sada smo se razvili u različitim vrstama, od kojih je svaka prilagođena svom specifičnom području u 
galaksijama gdje su se razvile. Sivi, dupini, među desecima drugih varijacija humanoida imaju karakteristike 
medija u kojem su razvijeni. Reptiloidi također imaju nekoliko varijacija vrsta. Vidjet ćete insekte inteligentne 
poput nas, kao i biljke koje međusobno djeluju i s okolinom. 

 

P - Ypionic pita, Mythi, kako možeš dokazati da si doista vanzemaljac? 
 

- Ypionic, kako dokazuješ da si Terran? Ne brinem se o dokazivanju svog postojanja, niti o tome gdje dolazim, 
jednostavno s vama razmjenjujem ideje. Ne želim biti još jedan od mnogih proroka koje već imate, ja sam 
jednostavno prijatelj koji je u boljem kutu da vidi stvari koje su vam trenutno važne. Za mene je dobro 
iskustvo podijelit i neko znanje s ovom novom kolonijom. Zadovoljan sam tom mogućnošću. Ne brini o tome 
tko sam ja, brini da dovoljno  saznaš tko si ti. 

 
 

P - Boris pita, koja je maksimalna razina bića? 10? 20? Što se događa kada se dosegne najviša razina? 
Ujedinjuješ li se s "bogom"? Je li neka rasa do sada postigla maksimalnu razinu ili još nije? Na kojoj je razini tvoja 
rasa? 

 
- Borise, u trećoj dimenziji postoji 10 unaprijed definiranih razina. Nakon desete ulazi se u četvrtu dimenzija 
u kojoj postoji više od 10 unaprijed definiranih razina. Moja rasa je na razini 5 i prolazi za šestu. Već ima 
mnogo rasa u četvrtoj dimenziji, s visokom razinom svjetla. Nemamo pojma koliko je razina potrebno da bi 
jednoga dana pronašli osobu odgovornu za sve ovo, ali mi nastavljamo hodati. To je sve što možemo učiniti; 
ići korak po korak, pokušavajući biti što sretniji na koraku do kojeg smo do sada stigli. 

 
 

P - pita Robert, moje pitanje je ako Zemlja prolazi kroz ovaj proces rasta i čišćenja znači li to da će svi solarni 
sustavi prolaziti kroz istu stvar u različito vrijeme? Prolaze li i sve galaksije kroz isti proces? Je li to razlog zašto su 
svi planeti i zvijezde različite veličine? Je li svemir u stalnom stanju rasta? 

 
- Roberte, vaš solarni sustav u cjelini kreće u novu eru. Svaki potpuni ciklus galaktičkih sustava prolazi 
kroz nadogradnju. Sve galaksije se šire, kao i poznati svemir u cjelini. Ova ekspanzija je poput pulsiranja, 
nakon postizanja granice započet će pad kada postoji jaka interakcija između galaksija. 

 
 

P - Mahen pita, Mythi, čemu se nadate da ćete svojim pričama nahraniti strahove običnih građana. Je li to hobi? 
Zarađujete li prihod? Je li to pažnja? Preuzmite odgovornost za riječi koje objavite i vodite računa o 
posljedicama. 
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- Mahen, razumijem tvoje stajalište, jer u tvom društvenom konsenzusu nitko ništa ne radi ako ne dobije 
nešto zauzvrat. To je logika osnovne razine na kojoj se još uvijek nalazite.Zapravo, ono što radim je iz 
zadovoljstva, radim na radnoj skupini koja pomaže u pokretanju novih kolonija na novoj razini frekvencije. Ne 
trebamo biti plaćeni; imamo sve što nam je potrebno da bismo se osjećali zadovoljni u našim životima i 
izborima.Nemam odgovornost za odgovaranje na pitanja jer je onaj koji postavlja pitanje odgovoran za ono 
što želi znati. 
Činjenice su činjenice, neki odgovori mogu donijeti loše vijesti, ali nemate načina da pobjegnete od činjenica, 
ako znate unaprijed, bit ćete bolje pripremljeni da pokušate iskusiti probleme. Učinci znanja uvijek će biti 
proporcionalni smirenosti i razvoju vašeg uma da djelujete s mudrošću svojstvenom onima koji znaju i mogu 
učiniti nešto u vezi s tim za dobro svojih bližnjih. 

 
 

P - Tew pita, što se tiče vaše izjave da je svemir deblji od navedenog i da prolazimo galaktičkom ravninom 2012. 
godine, nemate poveznice ili izravne dokaze koji bi potkrijepili te izjave, te izjave dajete na temelju vaših 
osobno uvjerenje i na vlastito istraživanje. Ne ocjenjujem vaše podatke točnima ili pogrešnim, samo pokušavam 
pronaći što više podataka. 

 
- Tew, sa kuta odakle gledaši, možeš samo nagađati. Galaksija nije simetrična u svojoj debljini, a još jedna stvar, 

središnja crna rupa Mliječne staze ima mali kutni pomak u svojoj aksijalnoj rotaciji. Hemisferni plan 
galaksije pati od te činjenice, u prosincu 2012. ćete prijeći galaktički ekvator, htjeli to vaši znanstvenici ili ne. 
Da niste uništili 95 posto knjižnice Maia, mogli biste imati sve ove astronomske podatke kako biste pomogli 
svojim znanstvenicima da bolje razumiju kretanje galaksije. 

 
 

P - Antony pita, imate li ikakve informacije o povijesti, konačnoj sudbini i utjecaju na naše društvo ljudi s velikim 
duguljastim lubanjama pronađenim u Južnoj Americi, Europi i Rusiji? 

 
- Antony, Atouni su rasa Andromede koja je aktivno sudjelovala u razvoju kultura, radeći zajedno s 
Plejadincima ovdje na vašoj planeti. Visoki su, duguljastig lubanja i daju znatnu estetsku važnost njegovoj 
odjeći. Oni su vrlo pametno i napredno društvo. Tisućama godina posjećivali su svijet i branili svoja naselja 
od napada reptilskih rasa koji su ponekad otimali cijela sela kako bi odveli humanoide na svoje planete, za 
pokušaje hibridizacije ili jednostavno u ropstvo. Mnogi su ovdje umrli i pokopani. Trebali biste gledati na ove 
lubanje s dužnim poštovanjem koje zaslužuju, uostalom, velik dio vašeg trenutnog razvoja je njihova zasluga. 

 
 

P - Yorick pita, uređaj u koji svi članovi zajednice unose svoje znanje, ideje, misli i mentalne slike, sadrži li 
informacije iz još naprednijih civilizacija, možete li ih unijeti ili je previše nerazumljiv što se tiče vaše aure 
ili frekvencije? Može li zaključiti, dakle odgovoriti na hipoteze, ili čak stvoriti vlastite hipoteze? 

 
- Yorick, baze podataka koje su nam dostupne, su na razini 5 i sve razine ispod. Ne možemo pristupiti 
informacijama s viših razina jer su šifrirane za njihov sustav. Kada trebamo rješenja problema izvan naše 
tehnologije, postoje kanali koji omogućuju naprednijim društvima da nam pomognu, kao što ćemo učiniti 
s vama na ovom početku nove ere Zemlje. 

 
 

P - Pritham pita, znam da ne bih trebao pitati o sigurnim mjestima... ali se govori da će se cijeli indijski kontinent 
utopiti u nadolazećem pomaku polova sa svojim pločama roneći ispod Himalaje... zar nema nikoga da nas spasi 
? Treba li zemlja s 1,2 milijarde ljudi propasti samo tako bez ikakvog prethodnog upozorenja ijednog naroda? Sve 
ove informacije dolaze kroz zeta razgovor koji vodi Nancy Lieder? Treba li vjerovati izvoru? 

 
- Pritham, ti si također jedan koji se bavi tim pitanjem. Vidi, ako moraš preživjeti, preživjet će unatoč svim 
suprotnim predviđanjima. Mnogi ljudi mogu biti spašeni u olupini ako su spremni suočiti se sa situacijom. 
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Nemoguće je preseliti 1,2 milijarde ljudi na mjesto koje se smatra sigurnim, slažete se? Na temelju ove 
činjenice, jedino rješenje je suočiti se s tim, boriti se za opstanak do kraja sa svime što vam je nadohvat ruke. 
Štoviše, to je izvan vašeg fizičkog dosega, stoga pripremite svoj um da, ako je potrebno, bude spreman za 
svjesnu i u mirnu integraciju s aurom planeta. 

 
 
 

Video 44 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede, video četrdeset četvrti - 4. lipnja 2011. 
 

P - Antony pita, imate li ikakve informacije u vezi s megalitima u Pumi Punki, tko je napravio ove strukture, kako 
su tako savršeno obradili tvrdi kamen, što im je bila funkcija, kako su uništene? 
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- Antony, Otprilike prije 3500 godina postojalo je naselje vezano uz rasu sa Plejada za koje je izgrađena cijela 
infrastruktura ekstrudirana u Južnoj Americi. Cijeli ovaj grad izgrađen je od stijena koje su izrezane tokovima 
energije i odvedene na mjesto svemirskim letjelicama koristeći neutralizirajuću gravitaciju. Postoji velika 
infrastruktura sa hramovima, tekućom vodom i stambenim područjima. Ova kultura je nakon dvije tisuće 
godina prenesena u drugu koloniju.Nakon što je napuštena, lokalne kulture i vrijeme, imale su zadatak uništiti 
objekte. 

 
 

P - Cynthia pita, Mythi, molim te, pogledaj ovaj video. Možete li prepoznati što su sve ove vatrene lopte? 
Događa se od početka svibnja? 

 
- Cynthia, kao što sam rekao, kretanje letjelica je vrlo intenzivno u ovom razdoblju, ta svjetla su letjelice koje 
u vašoj atmosferi dolaze s jako pojačanim poljem sile kako bi se izbjegao utjecaj vrućine, a to uzrokuje 
emitiranje jakog svjetla.Brodovi koji su već navikli na planet ulaze u atmosferu s većom diskrecijom, ali tko ne 
zna zasigurno, radije ne riskira i ide s poljima sile maksimalne snage. 

 

P - Gatika pita, sjećam se da sam roditeljima sa 7 godina rekao da ne pripadam njihovoj obitelji, da sam oduvijek 
bio 'drugačiji' od ostalih članova moje obitelji, a također sam imao san koji se ponavljao u kući u drugoj eri, 
misliš li da sam živio drugi život osim prethodnog? Mogu li to biti sjećanja na moj prošli život? 

 
- Gatika, moguće je da ste se prvi put inkarnirali u ovoj obitelji, dolazeći s drugog mjesta u svemiru, a trenutno 
na određenoj razini frekvencije za ovaj planet. Možda imate nejasna sjećanja na vaš život kao na onom drugom 
mjestu gdje ste se mogli inkarnirati mnogo puta zaredom. U ovoj novoj eri, neke duše sa Plejada i Andromede 
također će biti utjelovljeni ovdje po prvi put, a vi se možete inkarnirati na drugim planetima koji su na razini 
jedan. U ovim postupcima postoji velika fleksibilnost. To ne znači da se svih 10 posto ljudi koji će se popeti na 
razinu jedan frekvencije nužno moraju reinkarnirati na Zemlji. Ono što će se zadržati je demografska stopa na 
planeti tijekom ove nove ere. 

 
 

P - Pitanje postavlja Chiefy, Mythi o misteriji Oak Islanda, znaš li nešto o tome? 
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- Chiefy, ova stara baza je bila zatvorena prije skoro 300 godina, kada je ljudska civilizacija u regiji postala 
neodrživa zbog kretanja svemirskih brodova Arkturijanaca. Postojeći bunar na otoku je nekadašnji otvor velike 
baze koja postoji u dnu uvale ispred otoka. Trenutno je baza poplavljena; njegova ulazna kapija pod vodom je 
zapečaćena i nemoguće je prodrijeti kroz nju iz ventilacijskih kanala na otoku. Ljudi su bili tamo mnogo puta od 
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vaših gusara do vaših istraživača, ali malo je vjerojatno da će doći do baze zbog obrambenog tipa inženjeringa 
koji je usvojen u njenoj izgradnji. 

 
 

P - Phillips pita, zašto, ako smo kolonisti, stavljeni ovdje s razlogom od strane vanzemaljaca, zašto si nam 
dopustio da prolazimo kroz takvu bijedu? Zašto ste dopustili elitama da čine užasne stvari, koje su činile i 
nastavljaju činiti? Zašto niste došli i dali se do znanja masama, i rekli im što rade elite? Zašto nisite došli i 
spriječili ih da pokolju tolike milijune? Kakav je ovo eksperiment? Mogli ste ih zaustaviti, zar ne?? Vi imate 
moć. 

 
- Phillips, društvo koje će dokazati da je to izvedivo; mora barem moći preživjeti samo. Znati kako odabrati svoje 
vođe također je način da pokažete svoju zrelost. Ako se samouništite, oni će osloboditi svemir neizvedivog 
društva, zar ne? Svojim elitama uspjeli ste dati puno moći, tako da ćete se samo riješiti okova, kroz ovu 
planetarnu promjenu. Kad bismo morali intervenirati silom, ne biste imali ni 10 posto spremnih za ovu 
promjenu Ere po vlastitim zaslugama. Znam da je to teško razumjeti, ali da osvojiš bolje mjesto moraš dokazati 
da zaslužuješ ono što imaš. 

 
 

P - Bogarette pita, Mythi, što je s nama ljudima koji radimo u inozemstvu izvan naše domovine? Trebamo li već 
otići da se pripremimo u narednim mjesecima? A da budemo sa svojim voljenima? Vjerujem da će do trenutka 
kada se Patuljasta Zvijezda pojavi na nebu svi biti u panici i do tada više neće biti letova, što bismo trebali 
učiniti, možete li nas savjetovati? 

 
- Bogarette, prati događaje. Krajem kolovoza kada mediji počnu spominjati nešto čudno o "kometui", osvrnite 
se na svoju rodbinu. Imat ćete oko dva tjedna ili do 10. rujna kada će sustavi početi otkazivati, ako se do onda 
ne dogodi nešto drugačije sa rutom Patuljaste Zvijezde. 

 
 

P - Michael pita, Gledam 26. video--ovo me jako zbunjuje. Simboli su zapanjujuće slični. Dovodim u pitanje 
tvoju vjerodostojnost... ne bih volio. Postoji li način na koji biste mogli ispitati ovu stvar? Kako je ova tvrtka 
mogla primiti ove simbole? Zašto izgledaju kao točan font? 

 

 

Kolonije Rigel Kentaura su iz naše civilizacije, mi smo kao rođaci. Naše je pisanje vrlo slično njihovom; 
imamo  vrlo slične simbole, ali ponekad s različitim značenjima. Ti su simboli, među ostalim dokumentima, 
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pali su u ruke vaših vlada nakon posljednje njihove nesreće u Sjevernoj Americi, o kojoj smo ranije govorili. 
Trenutno  vaša vlada ima puno literature o raznim vrstama, darovanim od Reptiloida i njihovih Sivih. 

 
 

P - Inter pita, podrijetlo mase, koliko ja razumijem, izravno ovisi o specifičnoj interakciji kvantnih čestica s 
poljem Higgsovog bozona; sve prožimajuća, kvantizirana čestica koja postoji u svim točkama u prostoru koja 
stvara "povlačenje" postojeće energije, što rezultira onim što doživljavamo kao masu mirovanja. Ima li entitet ili 
tvar koja kontrolira naše tijelo, a koju smatramo "dušom" ili "duhom" ima jednako mjerljivu fizičku ili 
energetsku česticu? Ako ne, možete li jasno i u smislu fizike objasniti što je naša "duša"? 

 
- Inter, pokušat ću objasniti na jednostavan način, duša ili duh naše treće dimenzije je mjerljiva energija i ima 
masu, sastavljena je od kvantnih čestica, ali podliježe zakonima ponašanja materije u četvrtoj dimenziji, 
gdje je energija gušća materija. Ova energija treba omotnicu da bi bila u trećoj dimenziji i kako energija 
može zauzeti prostorni kvant tijela u trećoj dimenziji. Duh treće dimenzije je najgušći oblik materije koji se 
može prihvatiti u četvrtoj dimenziji. Bića koja već žive u četvrtoj dimenziji imaju mnogo manju gustoću 
energije od naše duše. Čak i kada smo tamo diskarnirani, mi smo mnogo grublji u pogledu materije od njih. 

 
 

P - Ed pita, Mythi rekao si da će samo 10% stanovništva Zemlje preživjeti nadolazeće događaje ovisno o njihovoj 
učestalosti. Kako će se birati 10 posto onih koji imaju pravu frekvenciju za ostanak? Kako će tih 10% znati kako 
preživjeti nadolazeće događaje? Kako će znati biti na spasilačkim mjestima kako bi preživjeli? Hoće li na Zemlji 
biti preživjelih nakon ovih događaja s manjom frekvencijom? Ne mislim da sva "Elita" u svojim Bunkerima ima 
pravu frekvenciju, ali ne mislim ni da će svi umrijeti u svojim Bunkerima. Pa... kako će se dogoditi ovaj odabir? 

 
- Ede, elementi koji su dio 10 posto, neće biti birani, oni su zaslužili da budu tu gdje jesu. Ako prežive događaje 
ili ne, to stvarno nije važno, već su s novoj razini prave frekvencije. Oni koji ostanu ovdje primit će one koji će se 
vratiti u novoj eri. Mogli bi se čak i roditi roditeljima koji nisu u 10 posto, ali su preživjeli ostaci. Svi koji su izvan 
pravog frekvencijskog pojasa planete, kada se ob estijele/umru, bit će prebačeni na svoja prava mjesta, ali će 
vjerojatno ostaviti djecu na pravoj frekvenciji ovdje na planeti. Ovdje će se roditi samo duše usklađene s ovim 
novim dobom. 

 
 

P - Teri pita, uspon "Zvijezda" Djeca planirana na Festivalu prosvjetljenja ovog lipnja? Ima li tajnih planova 
okupljanja ljudi za događaje na kojima se djeca uspinju u matične brodove ili nešto slično? 

 
- Teri Ne, nijedno dijete neće biti odvedeno u svemirske brodove. Planet je pod pomnim promatranjem; 
nijedna rasa ne bi imala smjelosti pokušati bilo što protiv vašeg društva u ovakvom vremenu. Neke bi 
možda mogli otimati članovi jedne od tvojih čudnih sekti, kako bi izazvali neku javnu dezinformaciju. 

 
 

P - Katima pita, Mythi, što znači ovaj najnoviji krug u žitu? 
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- Katima, neki krugovi u žitu su jednostavno umjetnost, ostavljena kao dar. Ovaj krug u žitu predstavlja odnos 
između Zemlje u središtu, sa suncem na desnoj strani, s mjesecom ispod, njezinim licem osvijetljenim, 
okrenutim prema Zemlji i njezinom gravitacijskom učinku plime i ravnoteže, i Patuljaste Zvijezde koja dolazi 
sa svojim udarnim valovima koji udaraju o Zemlju s lijeve strane. To je jednostavan apstraktni okvir 
trenutnog događaja u vašem Sunčevom sustavu. 

 
 
 

P - Borg pita, što znaš o Lubanji Zvjezdanog djeteta?? Je li Alien ili? 
 

 
- Borg, ova lubanja možda pripada rasi sićušnih sivih Siriusa. Obično se puno kreću ovdje, skupljajući uzorke 
povrća. U prosjeku su visoki oko 90 cm. Malo je bića tih rasa kružilo ovdje, tako da postoji 99 posto šanse da 
bude jedan od njih, vjerojatno napadnut od neke životinje i odveden u jazbinu ili špilju, daleko od svoje posade 
u nekoj šumi. 

 
 

P - Karlo pita, želio bih znati kada se vratimo u 4. dimenziju nakon što umremo jesmo li u tjelesnom obliku? 
 

- Karlo, kad odeš u četvrtu dimenziju, tvoj duh je još uvijek na liniji tvog posljednjeg "ja". Dok ste tamo, vaš 
izvorni oblik će prevladati, i vi ćete se u ogledalu prepoznati kao sebe. I svi koji vas poznaju prepoznat će vas. 
Ako ste bolesni svojom aurom, pojavit ćete se s bolesnima, ako ste dobro i u miru, naći ćete se lijepog 
izgleda. Postoje tretmani za bolesne u četvrtoj dimenziji, i neki su dosta vremena u bolnici dok se ne mogu 
ponovno inkarnirati u trećoj dimenziji. Važno je da uvijek budete dobro sami sa sobom. 
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P - Angelo pita, Mythi, energija dobivena iz biodigestora (bioplina) i njegovog biognojiva (ostaci), Razumijem da 
je 98 99 posto čisto za Gayu i nas Zemljane. Smatra li se čistom energijom u vašoj Galaktićkoj Zajednici? Hoće li 
to biti vrsta čiste energije koju proizvodimo i koristimo mi 10 posto zakonitih nasljednika u skoroj budućnosti 
nove frekvencije Gaya's New Era? 

 
- Angelo, svi nerezidualni oblici energije, potpuno su prihvatljivi. Spaljivanje prirodnog plina čist je način 
dobivanja energije. Postoje izvrsni kemijski procesi koji, s jednom jedinicom za proizvodnju, mogu 
opskrbljivati jedan od vaših velikih gradova dugi niz godina bez troškova i bez otpada za okoliš. Vodeni 
resursi su također izvrsna opcija jer su prilagođeni prijenosu radijacijskih jedinica, što bi smanjilo troškove 
energije gotovo na nulu u distribuciji. Postoji mnogo dobrih opcija. Nafta i atomska energija koju koristite su 
najgori mogući izbor. Ali, sve će to biti prošlost vrlo brzo. 

 
 
 

Video 45 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede, video četrdeset peti - 6. lipnja 2011. 
 

P - Mike pita, Mythi, pitam se biste li mogli identificirati ovu "zgradu" uočenu na Google Marsu. 
 

 
- Halo Mike, prošlo je neko vrijeme, zar ne? Uvijek me iznenadiš svojim fotografijama. Pa, to je jedinica za 
vađenje minerala i koristi se kao podrška stanicama. Njime upravlja zajednica sa Sirius-a. Riječ je o 
modernim jedinicama koje se mogu preseliti na druga mjesta s karakteristikama letjelice. Također 
održavamo niz takvih jedinica na raznim lokacijama za vađenje minerala. 

 
 

P - Andy pita, upravo sam pogledao dva videa španjolskog programa koji nije emitiran jer se smatralo da 
previše izaziva na razmišljanje! Može li naš vlastiti Mjesec biti "Nibiru"? Brod koji je donio inteligentni život na 
Zemlju? 

 
- Andy, vaš Mjesec nije Nibiru, bio je važna osnova za mnoge drevne civilizacije, ali je jednostavno 
prirodni satelit. To je dio ravnoteže vašeg sustava života na planeti. Nadajmo se da će ona biti tamo još 
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mnogo tisućljeća, a vi ćete i dalje puno koristiti intergalaktički portal koji postoji instaliran tamo. Mjesec 
je poput velike plaže bez oceana, nije baš zabavno. 

 

P - Jacintah pita, vjerujem da sam u onih 10% koji će biti odvedeni na planete. Shvaćam ako ne da ću se 
reinkarnirati i živjeti ovdje u novom vremenu... U svakom slučaju, potpuno sam uzbuđena. Moj problem su 
moje bebe. Plaše me misli da njihova aura nije s mojom... ako ne odem i kad budemo u četvrtoj dimenziji kažeš 
da ćemo se sjećati mnogo djece, majki očeva itd...Super! Ali želim svoju djecu. Hoćemo li imati izbora u tom 
trenutku, u četvrtoj? 

 
- Jacintha, u četvrtoj dimenziji, vaša djeca će biti bestjelesni duhovi, "odrasli" poput vas, i više neće biti u 
tijelima djece. To je još jedna stvarnost u kojoj ne postoji kronološka starost kao što je to u trećoj dimenziji. 
Mislim da sam to zaboravio spomenuti u svojim opisima. Možete ih vidjeti, razgovarati s njima i zagrliti ih, ali 
nikada nećete biti djeca koju ste ovdje upoznali. Dušei mogu imati više ili manje znanja i iskustva od drugih i 
vi to možete osjetiti. Kada pričate, ili ste bliski ranijim duhovima, ili "starim", shvaćate to, ali svi izgledaju iste 
"dobi" jer ne postoji koncept starosti u četvrtoj dimenziji. Ima i onih s više ili manje ljepote, ali ona je 
svojstvena raspoloženju i auri u tom trenutku. 

 
 

P - pita Jacintah, moje drugo pitanje je o vladinim udarcima... Ovdje u Kanadi naša djeca ne smiju ići u školu bez 
svojih cjepiva... Govorite li i o ovim cjepivima ili samo o cjepivima protiv gripe/h1n1? 

 
- Što se tiče cjepiva Jacintah, pronađite način da zaobiđete ovaj zahtjev škole i ne cijepite svoju djecu. Mogu 
se primijeniti neka cjepiva kao što su hepatitis, tuberkuloza, ospice i vodene kozice, ovisno o podrijetlu. 
Izbjegavajte bilo koje cjepivo koje je navedeno kao protiv gripe bilo koje vrste. 

 
 

P - Tyler pita, kako koncept starijih i novijih duha duša funkcionira u trenutku rođenja? Kako se povećava 
populacija kada se pojavi nova duša? I treba li ovaj novi čovjek biti mentalno osporen (neinteligentan) ako 
nikada prije nije postojao niti dolazi iz drugog sustava? Ili možda, postoji unaprijed određena količina duša u 
eteričnom carstvu? 

 
- Tyler, kao što sam ranije objasnio, duhovi su utjelovljeni u obiteljskom okruženju koje je više usklađeno s 
“trenutnim stanjem” njegove frekvencije. Možda je riječ o drevnom duhu, ali ako se često mijenjao 
svojim pogreškama i pogreškama u prethodnoj inkarnaciji, rodit će se u obitelji s istim značajkama, iako 
manje razvijenim duhovima kako bi pokušao zadovoljiti razvojne potrebe u području gdje je prethodno 
imaso neuspjeh. Tek kada nema duhova dostupnih za reinkarnaciju na određenoj frekvenciji u bilo kojoj 
drugoj humanoidnoj koloniji, novi duhovi dolaze, i oni će imati prosječan razvoj gena njegovih roditelja. 
Otuda i izreka "dobro sjeme donosi dobar plod". 

 
 

P - Daisy pita, postoji li neki način da izmjerimo našu frekvenciju? Postoji li neki način da dok smo inkarnirani u 
trećoj dimenziji shvatimo je li naša frekvencija evoluirala ili je spremna "evoluirati"? 

 
- Daisy, nema šanse da se sam mjeri svoj status frekvencije. Zamislite dugu, postoje različite frekvencije boja, 
svaki pojas boja ima svoje nijanse jače i slabije, ovisno o vašoj frekvenciji, nalazite se u jednoj od traka boja, 
iznad ili ispod ovog raspona. Frekvencija je strogo osobna, ništa ili nitko ne može promijeniti vašu 
frekvenciju, osim vas samih. Vaša frekvencija je inherentna vašem stupnju razvoja i vašem stanju uma. 
Stupanj razvoja znači boju; stanje uma znači nijansu boje. Kanaliranjem energije i meditacijom možete 
razjasniti svoje stanje uma, možete poboljšati svoju nijansu boje do razine superiorne boje ili ste spremni 
prijeći na sljedeću boju. Nadam se da sam ilustrirao poantu. 
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P - Pita prijatelj, živim u Amsterdamu, trenutno gledam kroz prozor svog stola... Ne mogu zamisliti 300m 
odricanja, gledam oko sebe, razmišljam i gledam kolege koji naporno rade na ovom mrtvom poslu, a nemaju 
pojma što ih čeka. Kad se to dogodi...hoće li se događati iz sata u sat dan za danom ili...? 

 
- Prijatelju, kada se Patuljasta Zvijezda približava, njen utjecaj na plimu i oseku bit će obrnuto proporcionalan 
udaljenosti, ali mora se brzo približavati, odnosno od sredine rujna do sredine studenog je razdoblje 
najvećeg utjecaja. Valovi mogu imati nekoliko metara od početka do stotine metara na najkraćoj udaljenosti 
prilaza. 
Brodovi Galaktičke Zajednice još uvijek prate sustav, plove u njegovoj blizini, ali mi ne znamo postoji li 
neki plan. 

 
 

P - Panos pita, je li istina da majanski kalendar završava 24. prosinca 2011., a ne 2012.? 
 

- Panos, Maje su imale cjelovito izvješće o svim kretanjima koja su bila prognozirana za vaš solarni sustav, 
izvučena iz baza podataka Galaktičke Zajednice od strane Plejadinaca. Postojale su detaljne informacije o 
svim planetarnim događajima. Asteci, Maje i Inke dijelili su iste podatke koje su dali "bogovi". Nažalost, vaša 
katolička crkva uništila je knjižnice tih ljudi prije nego što su vaši znanstvenici uspjeli dešifrirati ove drevne 
spise. Prognoza za 24. prosinca odnosi se na velike tektonske pokrete diljem svijeta, uzrokovane djelomičnim 
topljenjem Zemljine jezgre od bombardiranja energije uzrokovanog nestabilnošću planiranog kozmičkog 
događaja. Stoga su na planeti instalirane dvije sonde, jedna u Sibiru i jedna u južnom Atlantiku, kako bi se 
izbjeglo moguće potpuno otapanje jezgre stvarajući ogromnu lančanu reakciju. Prosinac 2012. je kraj jedne 
Ere, odnodno potpune revolucije galaksije, prolaska planeta na razini hemisfere i poravnanja sa središtem 
galaksije. To je simboličan datum za kraj i početak stoljeća, s konačnim preokretom geomagnetskog polja 
planete. Nadam se da sam razjasnio stvar. 

 
 

P - Pita Paymun, zašto i kako nastaju psihički poremećaji? Moj prijatelj je prije 5 godina obolio od 
shizofrenije; već jako dugo pati od toga. Možete li nam dati neki uvid Mythi? Kako se mogu izliječiti ili 
spriječiti? 

 
- Paymun, poremećaji mozga mogu imati mnogo uzroka, malformacije ili velike negativne utjecaje okoline. Neki 
ljudi jednostavno nisu spremni za stres vaše vrste potrošačkog društva. Pritisci koji dovode do stanja 
zaključavanja u proizvodnji određenih žlijezda, bitnih za ravnotežu određenih moždanih funkcija.Budući da se 
ne radi o fizičkim malformacijama, ove se neravnoteže mogu liječiti introspektivnom meditacijom i opuštanjem, 
budući da su uzroci procesa eliminirani. Vrlo je teško jer natjecanje koje se svakodnevno događa u vašem 
društvu u održavanju društvenog položaja najčešće sprječava da se uzrok problema potpuno iskorijeni. Ova vrsta 
društvenog natjecanja postupno će nestati u novoj eri kada će svatko moći pronaći svoje mjesto u društvenim 
funkcijama planete. 

 
 

P - Pitaju neki prijatelji, pa ako se svi ovi događaji dogode i 10 posto ostane, onda neki vanzemaljci iz Galaktičke 
Zajednice silaze i pomažu.. Što je onda sljedeće? Koja bi bila svrha življenja? Ne bi bilo zabave u dnevnoj 
trgovini, prodaji stvari ili kupnji stvari ili izradi stvari. Samo živjeti i prijeći na sljedeću razinu aure? Ovo mi se 
čini nemotivirano. 

 

Prijatelji, bit će uzbudljivije nego što mislite. Trgovina se nastavlja, ali ne samo na razini planeta već 
međugalaktički. Dostupne su nove tehnologije, stotine novih stvari koje možete učiniti, vaša industrija može 
proizvoditi antigravitacijska vozila, sudjelovati u istraživanju drugih planeta, racionalno iskorištavanje resursa 
planeta, velike plantaže, čišći, dobro planirani gradovi, toliko je posla da se nećete osjećati ni malo dosadno. 
Sve se to događa u pravednijem društvenom kontekstu, gdje se svi poštuju zbog svog sudjelovanja i uvijek se 
računaju s potrebom za dostojanstvenim životom i otvorenim za nove mogućnosti. Od najobičnijih do 
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najinteligentnijih, cijenjenih i svi će raditi na svojim ulogama, i svatko će biti sretan unutar svojih 
ograničenja. Jednake mogućnosti za sve znači poštovanje slobodne volje, osoba koja se ne može osjećati 
sretno što studira inženjerstvo na fakultetu, ali se može odlučiti biti poljoprivrednik i biti vrlo sretna u svojoj 
ulozi. Put postignuća nije jednak za sve, ali poštivanje izbora svakoga mora biti cilj pravednog društva. 

 
 

P - Eric pita, budući da mnogi prolaze kroz slične razvojne cikluse i da se nova rješenja stalno pronalaze 
neovisno, možemo li mi Zemljani pomoći drugima razmjenom kreativnih rješenja kako bismo ubrzali i 
optimizirali razvoj za druge kulture? 

 
- Eric, kao dopuna prethodnom pitanju, da, kada počnete susretati druge planete, bit ćete vanzemaljci. Susrest 
ćete se s raznim zaostalim civilizacijama u fazama koje se mogu podržati, pod uvjetom da postoji dobra studija 
o društvenom učinku ove pomoći koju bi ova pomoć mogla imati u tom društvu. Svako izravno uplitanje mora 
proći kroz analizu savjeta, da se društvo ne okrivljuje za destabilizaciju drugog. Vremena će vam biti vrlo 
korisna u ovoj novoj eri, sigurno. 

 
 

P - Yanah pitaj, o Galaktičkoj Zajednici, jesu li svjesni bića viših dimenzija koja su također osobno uključena u 
ovaj planet u ovom trenutku? Ili su višedimenzionalne frekvencije neregulirane od strane Galaktičke Zajednice? 

 
- Yanah, stvarno ne znam o čemu govoriš kad kažeš da su bića viših dimenzija povezana s planetom Zemljom. 
Da, oni se brinu za svoje živote u vlastitoj dimenziji. Nema brige i ne žele komunicirati s trećom dimenzijom. 
Ne razumijem odakle izvlačiš te zaključke. Sva vijeća galaktičkih zajednica koja postoje u trećoj dimenziji 
sastavljena su od civilizacija treće dimenzije. Izravnog kontakta između treće i četvrte dimenzije malo ili 
uopće nema. Bića treće dimenzije na frekvenciji 9 i 10 imaju vrlo lako u vanjskim promatranjima, mogu vidjeti 
i osjetiti učinke četvrte dimenzije, ali ona nema praktične koristi za život u trećoj dimenziji. Kao da ste riba, 
želeći znati detalje o tome kako žive i što rade u životu izvan vode, ne bi bilo praktične koristi od onoga što biste 
znali. 

 
 
 

Video 46 
 

Odgovori vanzemaljca iz Andromede – video četrdeset šesti - 11. lipnja 2011. 
 

P - Pitao je prijatelj, spomenuli ste da možemo pristupiti našoj memoriji u 4. dimenziji. Znači li to da naša 
memorija nije pohranjena u moždanom tkivu? Ako ne, kako je onda memorija pohranjena da joj 
možemo pristupiti iz 4. dimenzije. Možete li mi ovo objasniti? 

 
- Prijatelju, tvoja sjećanja su u tvom mozgu u četvrtoj dimenziji, ali tvoj fizički mozak treće dimenzije nije 
dovoljno aktiviran da bi se tim sjećanjima moglo pristupiti. Kada ste u četvrtoj dimenziji, ne postoji 
fizička barijera mozga i možete se sjetiti apsolutno svega što ste ikada doživjeli.Shvaćate koncept. 

 
 

P - Cynthia pita, Mythi, kako se zove tvoj vođa? Vodi li vas samo jedan, ili mala grupa? Kako ih zovete? Ili ima 
nekoliko ljudi koji su odgovorni za dobrobit vaše vrste? Morate imati kongres mudrih i starih ljudi koji vas vode u 
ovaj divan život koji živite. 

 
- Cynthia, nama upravlja odbor za društvenu koordinaciju planete i tri kolonije. Analiziraju se sva pitanja koja 

se odnose na sva područja kao što su tehnološka istraživanja, proizvodnja hrane, harmonizacija okoliša, 
razvoj i održavanje, proizvodnja električne energije, zajednička ulaganja, vanjska politika, transportne flote, 
istraživanja i obrana, itd... i rješenja se upućuju na odgovorni odjeli. Članovi odbora su obični ljudi, ali 
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stručnjaci u svojim područjima, koji svoje vrijeme daruju za dobrobit zajednice u cjelini. Svako rješenje ili 
mišljenje koje dolazi od bilo kojeg građanina koji vjeruje da je idealno rješenje u bilo kojem području uvijek 
je dobrodošlo i Vijeće ga smatra kao da dolazi od aktivnog člana. Svaki građanin može govoriti o bilo kojoj 
stvari gdje je stručnjak za bolji razvoj svog područja. Nema zataškavanja, tajnih aktivnosti ili bilo kakvih 
aktivnosti koje su skrivene do znanja svakog građanina. 

 
 

P - Prijatelj pita, žao nam je ako prije nismo bili jasni u pitanju koliko tisuća godina postoji Zajednica Galactica. 
Ispravili ste našu grešku, ali time ste implicirali da je zajednica stara samo 4000 godina. Ovo je čak i mlađe 
nego što smo prethodno pretpostavljali... i još uvijek je u sukobu s pričom o njihovoj umiješanosti milijunima 
godina. Ne možemo zanemariti ideju da se govorilo da je Galaktička Zajednica stara milijunima godina, ali da za 
vaš narod nije postojala samo prije nekoliko tisuća godina? To nema smisla. 

 
- Prijatelju, dodatno objašnjavajući, Galaktička Zajednica ima 11 tisuća godina postojanja, ali njezin raspon 
polako raste. Prema našim zapisima predaka, potrebno nam je bilo 8000 godina da dođemo do "prve razine". 
Prije 5000 godina posjetila nas je Galaktička Zajednica nekoliko godina nakon što je naš solarni sustav prešao na 
"prvu razinu" frekvencije. U to vrijeme registrirali su planete, koji su na "razini jedan" bili dio zajednice, a i 
danas nastavljaju pronalaziti planete sposobne da se neposredno uključe u zajednicu. Sada smo na razini 5 
frekvencije, tj. , nakon ukupno 13.000 godina. Kolonije poput vaše, su implantirani od strane članova 
zajednice, stoga već imaju nadzor Galaktičke Zajednice čak i na osnovnoj razini.Nadam se da sada razumijete. 

 
 

P - Espinosa pita, moje pitanje je zašto ti Iluminati ljudi trebaju stalno prinositi toliko ljudskih žrtava? Izjavljuju 
da je 2012. vrijeme velike žetve" i kažu da su anđeli 6. dimenzije. I zašto svi masoni imaju toliki odnos s 
Plejadama? I sa zviježđem Orion? 

 
- Vidite Espinosa, postoje sekte kojima prisustvuju vaša elite, koji oponašaju rituale drevnih sekti ljudi, 
drevne spise jer se odnose na "bogove". U tim ritualnim žrtvama se prinose "čisti duhovi" ljudi, obično djeca i 
vaše elite još uvijek vjeruju da održavaju moć sudjelovanjem u tim sektama. O odnosu s vanzemaljcima, 
reptilska kolonija Zeta Orionis, budući da je mnogo bliže, oko 800 svjetlosnih godina od središnje vlade, koja 
se nalazi u galaksiji NGC300, do 6,5 milijuna svjetlosnih godina, su one koje su trenutno u kontaktu s vašim 
vladama. 
Bazu na Marsu izgradili su oni. Što se tiče Plejada, vjerujem da je to samo referenca jer su pokušali nekoliko 
sporazuma s Plejadinima bez ikakvog uspjeha, ali žele reći da su "prijatelji i obožavatelji" Plejada. Gmazovi 
znaju da su Plejadinci najveća prepreka svakom planu akcije jer je njihova vojna flota nepobjediva. Plejadini 
ne žele kontakt s vašim vođama, isključili su atomske uređaje i dali su rok da vaša vlada zatvori sve atomske 
elektrane u pogonu. Ono što se ne isključi u rokovima koje je odredila Galaktička Zajednica bit će trajno 
neutralizirani, čak i prije rujna ove godine. Osim ako ne dođe do velike kozmičke promjene u ponašanju, što 
je vrlo malo vjerojatno. 

 
 

P - João pita, Mythi, ako se dobro sjećam, rekao si u prethodnim odgovorima i ispravi ako griješim, da tvoj 
narod živi oko 350 zemaljskih godina, da imaš tehnologiju za regeneraciju organa, da umreš i odeš u četvrtu 
dimenziju samo kada osjetite da ste spremni. Hoćemo li nakon svega ovoga, kada uđemo u Community 
Galactica, imati pristup toj tehnologiji i regenerirati svoje tijelo ili organe i živjeti dulje ili ćemo to morati zaraditi 
s vremenom? 

 
- Johne, naravno, kada budete mogli iskorijeniti bolest na planeti, poboljšati kvalitetu svoje hrane i primati 

napredne tretmane zdravlja i razvoja organa biološki savršenih, mogli biste živjeti zdravl barem dvjesto 
godina. Postoje neka ograničenja za zadržavanje vaših duša četvrte dimenzije u ciklusima inkarnacije u 
trećoj dimenziji, ali na razini jedan frekvencije, dvjesto godina je potpuno prihvatljivo. 
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P - Gary pita: Otprilike koliko dugo preživjeli u pokušaju moraju ostati pod zemljom kako bi izbjegli ulazak 
sunčevog zračenja u atmosferu zbog privremenog kvara Zemljinog zaštitnog vanjskog štita? 

 
- Gary, razdoblje nestabilnosti mrežnog magnetskog polja planeta bit će 3-4 mjeseca. Najkritičnije će biti 
razdoblje od listopada ove godine do siječnja sljedeće godine i razdoblje od prosinca 2012. do siječnja 
2013. godine.Zaštita će biti sjena, zgrada s barem jednim katom više, mogla bi pružiti potrebnu zaštitu, 
budući da je pod gornje palube betonska, a ne drvena ploča. 

 
 

P - Pitanje postavlja Jacintah, želite li znati što će se dogoditi ako se moja aura odabere za daljnji moj razvoj 
na drugom planetu, hoće li moja djeca ići sa mnom, tako da ih mogu nastaviti odgajati i gledati kako se 
razvijaju? 

 
- Jacintah, to sam već objasnio. Vaša djeca neće biti djeca dok su u četvrtoj dimenziji; bit će "odrasli" poput 
vas. Sigurno će vam reći što će radije raditi. 

 
 

P - Prijatelj pita, je li 4. dimenzija samo VELIKA soba? Ili je sličan planetu? Ako je poput planeta i veći je od 
Zemlje, kako možemo saznati članove obitelji? Hoće li nam biti blizu? 

 
- Prijatelju, postoji vrlo slično okruženje kao što imate na Zemlji, velika zajednica, tamo možete saznati gdje se 
nalazi sve ono što želite susresti. Mnogi će se reinkarnirati, druge ćete tamo lako pronaći jer postoje baze 
podataka kojima možete pristupiti u stvarnom vremenu. Tehnologija je tamo mnogo naprednija, budite 
uvjereni da ćete puno uživati u blizini, čak i u prolazu. 

 
 

P - Prijatelj pita, ako ne priznajete legitimitet naše vlade, zašto onda poštujete njihove ugovore s Reptiloidima 
i Sivima za njihov status gosta? Također, zašto ljudima na Zemlji ne dati priliku da sami odlučuju o svojoj 
sudbini emitirajući po cijelom svijetu datum kako bismo nas čuli? 

 
- Prijatelju, ne priznajemo legitimitet vaše vlade da predstavlja vaš planet u Vijeću Galaktičke Zajednice. 
S prijelazom s osnovne razine kolonije na razinu jedan frekvencije, tada možemo legitimirati vaše vođe. 
Pogledajte trenutnu fazu kolonije osnovne razine, imate svoje trenutne vođe i mi se ne možemo izravno 
miješati u proces odobravanja vašeg Društva jer bi to promijenilo stvarnost zasluga da se pravedno smatra 
razvijenom rasom. Ako ne možete dokazati da ste održivo društvo vlastitim sredstvima, vaš razvoj će 
propasti. Srećom, iz prve ruke znamo da će barem 10 posto vaše populacije prijeći u novu klasu građana 
"prve razine". Odnosno, unaprijed znamo da će vaše Društvo biti potvrđeno kao održivo, a ovo je sjajna 
vijest. Predugo vjerujemo u ovu koloniju osnovne razine. 

 
 

P - Adrian pita, postoji li ikakav način na koji možete pokazati brzu sliku nečega normalnog, ali s vašeg planeta 
ili drugog planeta, u osnovi slika koju obično prosječno ljudsko biće nikada ne bi dobilo priliku svjedočiti slici s 
vrlo udaljenog planeta? 

 

- Adriane, CB je inzistirao na ovoj temi i prije, ali je razumio naše smjernice. Za sve pravne svrhe, ne razgovaram 
s vama. Dok službeno ne postanete kolonija osnovne razine, ne mogu razmjenjivati informacije bilo koje vrste, 
nešto što sam povremeno učinio kako bih otkrio da su informacije već djelomično poznate. Nakon 2012. kada 
idemo na razinu jedan, možemo holografski prikazati druge planete, druge kolonije, druge galaksije, mnoge 
stvari koje su stvarno zanimljive. 
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P - Prijatelj pita, jeste li svjesni kalendara Maja koji opisuje širenje ljudske svijesti? Ovaj kaže da će ono što 
znamo kao 'uspon' ili mi koji vibriramo na mnogo višoj razini završiti 28. listopada 2011. Navode da je posljednji 
'val' započeo 9. ožujka ove godine, što je također isti datum kada smo imali X-baklju na Zemlji. 

 
- Prijatelju, svemir radi po svojim zakonima i svojim alatima. Vaše se Sunce često mijenja; stoga je ono 
odgovorno za promjenu frekvencije u cijelom vašem Sunčevom sustavu. Vaša se frekvencija promijenila neko 
vrijeme ove godine, a dostići će odgovarajuću razinu i stabilizirati se kasnije ove godine. Nemojte se 
učinkovito povezivati s datumima, 2012. godina će simbolično biti posljednji prijevod Zemlje do Sunca za 
ulazak u novu eru. Samo onima koji su spremni da svoje frekvencije budu usklađene s novim statusom 
planeta, frekvencije će biti povećane. Stoga vas molim, moji novi prijatelji, da pokušate podići svoje 
frekvencije tijekom ovog razdoblja konačnih promjena. Tek tada se možemo uskoro upoznati. 

 
 

P - Jonathan pita, budući da ste napredniji od nas oko 5000 godina, možete li nam pomoći da potvrdimo da će 
meditacija i povratak u jedinstvo i povećanje vibracije na nesebičnu ljubav postati jedan od 10 posto koji će 
biti na Novom Zemlja? 

 
- Jonathane, vrijedan je svaki napor koji uložiš da budeš bolja osoba, da se osjećaš dobro u sebi. Čak i ako 
možda ne budete u tih 10 posto, možda je previše blizu da biste se rodili u koloniji osnovne razine, puno boljoj 
od ove u kojoj sada živite, spremni prijeći na razinu jedan bez većih trauma, u spokojstvu i miru. Jedno vas 
mogu uvjeriti, to će biti mjesto gdje ćete se osjećati kao kod kuće, puno sretniji i sigurniji u svoju budućnost. 

 
 
 

Video 47 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video četrdeset sedam - 14. lipnja 2011. 
 

Obs. - Prije svega, želio bih s vama govoriti drugačije. Stotine pitanja koja ste pokrenuli su što je moguće više 
različiti pa mislim da je bolje disertacija o temama, nego odgovariai na sama pitanja, kako bi se eliminirala većina 
primljenih pitanja. 

 
 

P - Zašto se ne umiješate na planeti i spasite svih? Počnimo s prijateljem YellowRose; razočarana je jer 
nismo poduzeli inicijativu da zaštitimo mase, jer Reptiloidi pomažu vašoj vladi. 

 
- Ali Rose, nisi shvatila da neće biti nikakve razlike. Sedam milijardi stanovnika planete Zemlje ne može nastaviti 
ovdje čak i kad bismo mogli posredovati. Kapacitet ovog planeta premašen je u posljednjih 150 godina 
apsolutnim nedostatkom kontrole vlastitog društva. Gornja granica za ovaj planet je 580 milijuna, a 400 
milijuna bi bilo savršeno za početak s kolonijom na razini one koja će rasti poštujući resurse planeta. Sav taj 
višak ljudi nulte razine nije se mogao prenijeti na druge planete jer planeti na kojima već postoje naselja nisu 
mogli apsorbirati te nove stanovnike zbog društvenog, kulturnog i biološkog uravnoteženja. Vaše bolest i 
štetni mikroorganizmi, dobre ili loše navike, svojstvene su ovoj vašoj koloniji. Jedini način za distribuciju ljudi u 

druge kolonije u svemiru koji je siguran i racionalan je putem reinkarnacije. Svaki pokušaj drugačije od 
univerzalnog zakona, bio bi kašnjenje u razvoju onih koji su preneseni.Razmišljaj i promišljaj, 6,4 milijarde 
ljudi prelazi točnu frekvenciju. Ne postoji mogućnost iskupljenja za sve, ako netko ovako nešto obećava, sigurno 
je farsa. 

 
 

P - Što mislite o Zemljanima? 
 

- Adriane, pretpostavljam da bi vas zanimalo mislimo li da su Terranci lijepi i zanimljivi, pa vi ste tip za koji 
izgledamo vrlo slični nekoliko rasa sa Plejada, a prisutni smo u tisućama drugih kolonija u svemiru . Ponekad se 
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pitam razmišljate li dali ste sami u svemiru. Sve gdje tvoje sjeme iznikne, tu su humanoidi poput tebe, lijepi i 
ružni. Viđao sam djevojke Terran, zovete ih kratke, visoke 1,5 metara, za koje mislim da su jako atraktivne, ali 
sve ovisi o sviđanjima pojedinca. 

 
- Adriane, o tvojoj sumnji: “Biste li rekli da je nesavršeno savršeno". Kao što bi sve postojeće vjerojatno bilo zbog 
nesavršenosti koja rezultira zvijezdama i svime između?” Adrian, jedino što mogu reći je da je nesavršeno 
nepotpuno savršeno. Drugim riječima, savršeno proizlazi iz rada i predanosti nekoga u usavršavanju 
nesavršenog.Smatramo da Zemljani imaju prosječnu inteligenciju koja je u skladu s trenutnom fazom 
oslobađanja moždanih funkcija. Vi ste napredni u filozofiji, umjetnosti, glazbi, imate izvrsne literate, ali je manje 
od 5 posto onih koji se zapravo bave tim intelektualnim karakteristikama. Većinu vaše populacije zanimaju 
samo problemi svakodnevnog života i svakodnevne zabave. Ovo je mentalna letargija karakteristična za 
mozak s malom aktivacijom.Srednji mentalni razvoj vašeg društva uvelike će se povećati kako planeta bude 
povećavala razinu frekvencije. Neki su pitali kako je vaš znanstvenik Albert Einstein u usporedbi s nama, bio je 
misionar, kao i mnogi koji su bili ovdje kao Nikola Tesla, Viktor Schauberger, između mnogih drugih, kako bi 
osigurali potrebnu razinu razvoja u vrijeme vašeg društva. Već su aktivirali mozak na granici razine 1 do razine 
2, imali su kapacitet daleko iznad prosjeka Zemljana.Nakon prolaska Zemlje, za razinu jedan, imat ćemo priliku 
za razmjenu znanja, razmjenu stručnjaka između planeta, razvoj učenja putem telepatije, među ostalim novim 
značajkama za ubrzanje razvoja novog društva. Galaktička Zajednica pruža mnoge mogućnosti za odnose sa 
sličnim etničkim skupinama, i službeno će vas prijaviti u nekoliko društava. Jednom kada ste dio Galaktičke 
Zajednice automatski pripadate svim povezanim zajednicama diljem svemira, milijunima društava.Kada svi 
budemo na kraju četvrte dimenzije, mozak će se potpuno aktivirati i preći ćemo samo da budemo energija, 
svjetlosna bića, koja živimo na mjestima gdje postoji samo zadovoljstvo i radost življenja. 

 
 

P - Što možete pričati o sebi. 
 

- Pa mi smo humanoidi, imamo navike svojstvene našim kolonijama, peremo se, hranimo se, vježbamo, imamo 
holografske interaktivne igre, imamo igruvrlo sličnu vašem "šahu", slušamo glazbu, pijemo vina od raznih vrsta 
voća, i puno pričamo. Imamo neke kućne ljubimce i jako cijenimo prirodu. Za neke koji su pitali imamo vježbe 
borilačkih tehnika ali samo u svrhu vježbanja, a ne borbe. Postoje rase koje prakticiraju trening za borbe i 
natjecanja snage, te mnoge vrste timskih igara. Ne postoje humanoidne rase s mnogo očiju i mnogo ruku kao 
što su neki pitali, samo potomci kukaca imaju te karakteristike. Nema tuča ili međudimenzionalnih bitaka 
kako neki traže, ima borbi između rasa da, do danas, čak i u trećoj dimenziji. Otuda velika važnost 
galaktičkih društava, da promišljaju o situacijama i podržavaju potlačene. 

 
 

P - Koja su sigurna mjesta u mom području da pokušam preživjeti događaje? 
 

- Već sam objasnio da su viša tla daleko od obale i sjene mjesta s većom vjerojatnošću da budu sigurna. Ja nisam 
prorok; tektonski pokreti imaju nepredvidive varijacije. Vrijeme na vašem planetu je tako nestabilno; 
uzrokujući nesreće, uključujući i svemirske letjelice, ne postoji način za predviđanje atmosferskih kataklizmi 
koje bi mogle nastati iz tektonskih događaja i visokog zračenja. Poznavajući izglede, dovoljno ste pametni da 
prepoznate najbolje mogućnosti u regijama u blizini mjesta gdje živite. Bilo bi neodgovorno od mene 
određivati određene lokacije za svaku regiju. 

 
 

P - O vremenu u četvrtoj dimenziji između inkarnacija u trećoj dimenziji. 
 

- Neki prijatelji i dalje šalju stotine pitanja o četvrtoj dimenziji, vjerujem da sam do sada bio vrlo jasan, ali da 
pojednostavimo. Umrete, idete u četvrtu dimenziju, primaju vas Plava bića i usmjeravaju, prisjetit ćete se 
svih ostalih inkarnacija, ponovno će otkriti poznate ljude koji također prolaze kroz područje četvrte 
dimenzije, bit ćete obaviješteni o svim kolonijama koje se nalaze na vašoj razini frekvencije na kojoj se 
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možete ponovno utjeloviti. Možete odabrati lokaciju na kojoj imate veći broj prijatelja ili poznanika. Odatle 
ne možete komunicirati sa svojim rođacima koji su ovdje inkarnirani, samo možete poslati podsvjesne 
poruke ako su dovoljno osjetljivi. Među bestjelesnima iz treće dimenzije nema djece, svi su "odrasli" jer u 
četvrtoj dimenziji ne postoji koncept dobi. Postoje duše više ili manje iskusne, najmudrije i najneukije; svaki 
će biti s vašom grupom, odgovarajućoj razini u zajednici, primjerenoj njezinoj frekvenciji, među mnogima 
koji postoje u regiji četvrte dimenzije. Teoretski biste mogli dugo ostati u četvrtoj dimenziji, ali ćete se htjeti 
vratiti u treću dimenziju kako vas ne bi udaljili od poznatih grupa vaših rođaka i prijatelja. Možete odabrati 
ostati tamo čekajući rastjelovljenje voljene osobe u ovom slučaju ćete obavljati volonterski rad pomažući 
Plavim bićima u orijentaciji drugih humanoida. Možete se odlučiti vratiti kako biste pomogli grupama 
prijatelja koji su zaostali u razvoju frekvencije kao volonter. Kao što možete vidjeti postoji mnogo 
mogućnosti. Primijetit ćete da još nemate svoje mjesto, osjećat ćete se dislocirano i poželjeti se vratiti u 
treću dimenziju čim se sjetite cijele svoje humanoidne karijere. Nadam se da sam otklonio sve sumnje. 

 
- Prijatelji, još jedno pitanje koje nastavlja generirati pitanja, radi se o međudimenzionalnoj interakciji. Nema 
interesa da bića iz druge dimenzije stupaju u interakciju s vama, te su ideje trebale napustiti kreativne 
umove, ali nisu u skladu s istinom o životu u trećoj dimenziji. To je samo priča. Poput ogledala pokažete na 
aboridžina i kažete mu da ćete zauvijek zadržati njegov duh ako ne isporuči zlatnike. Samo priča! 
Dimenzionalna bića su naprednija i ne trebaju ništa iz treće dimenzije, oni se brinu o svojim životima i 
nemaju apsolutno nikakav motiv ili razlog za interakciju ovdje. Tehnike nevidljivosti, levitacije i mentalne 
holografske manipulacije često se mogu pomiješati s događajima "druge dimenzije", ali sve su to tehnike 
treće dimenzije. 

 
 

P - Kako će se predvidjeti događaji? 
 

- Približava se Patuljsta Zvijezda (Nibiru), a planete Sunčevog sustava uzbuđuje pritisak energetskog polja 
koje prethodi sustavu. Četiri broda Galaktičke Zajednice prate sustav, ne znamo što planiraju. Što vi zovete 
Nibiru, najveći je planetoid koji kruži oko Patuljaste Zvijezde, pa, uz sve sumnje, potpuno je nenaseljen. Ovaj 
sustav je dostupan onima koji žele živjeti na hladnom planetu poput Saturna. Jamčim da ima puno ljepših 
mjesta; Mars bi jedan od njih. Prema trenutnoj ruti, prognoza se nastavlja istom, početkom rujna bit će na 1 
AJ od Zemlje, a početkom listopada bit će licem u lice sa Zemljom. Posljedice su uglavnom utjecaji na plimu i 
oseku i preuređenje tektonskih ploča. S tektonskim kretanjem, vulkanski procesi će se bez iznimke proširiti 
na sva područja dodira tektonskih ploča. Svi vulkani koji još nisu eruptirali sigurno će postati aktivni. 
Izbjegavanje ovih područja je oprezan postupak. Prisutnost sustava između Sunca i Zemlje, će uzrokovati 
usmjeravanje CME-a (sunćanih baklji) prema Zemlji i to će uzrokovati prekid vaših elektronskih sustava. 
Učinak gravitacijske interakcije između dvaju nebeskih tijela doslovno će destabilizirati orbite vaših satelita. 
Čak i vaš mjesec može biti pogođen; imamo neke magnetske pogonske jedinice instalirane na Mjesecu kako 
bismo pokušali ispraviti u najvećoj mogućoj mjeri trenutnu lunarnu orbitu. U slučaju velikih događaja, 
spremni smo pokušati hitno spašavanje, prvo ljudima na razini jedan, a oni će nam pomoći u naknadnom 

spašavanju preživjelih. Vjerujem da ćemo dobiti naredbu da interveniramo u listopadu, ako se ne promijeni 
okvir orbitalne struje. Sve promjene na planeti će kulminirati poravnanjem planeta sa središtem Mliječne 
staze 21. prosinca 2012. datum koji slučajno završava ciklus galaktičkog prijelaza vašeg Sunčevog sustava i 
preokreta galaktičke hemisfere. Tog datuma će planet službeno biti na razini jedan frekvencije. To je opći 
okvir ovog događaja, ako se do tada ništa ne promijeni. - Nakon 2012. godine bit će mnogo kontakata drugih 
društava, pod nadzorom Galaktičke Zajednice kako bi vam pomogli u organizaciji vaše nove vlade. Osigurat će 
se tehnologije za obnovu i društveno uređenje. Vaše trenutne vlade i njihovi suradnici bit će neutralizirani i 
spriječeni da ponovno preuzmu kontrolu nad društvom na planeti. Vaše će vojske biti neutralizirane i 
razoružane. Resursi planeta bit će dostupni svim preostalim rasama. Vaši novi predstavnici govorit će u ime 
ljudi planeta Zemlje, a ne više u određenim etničkim skupinama ili nacijama. Odabrat ćete svoje nove 
partnere, vrste koje s vama mogu koegzistirati u vezama prijateljstva i tehnološkog razvoja.Vjerujem da sam s 
ovim objašnjenjima trebao uzeti puno nedoumica na stotine pitanja. 
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Video 48 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video četrdeset osmi - 21. lipnja 2011. 

 
Ops.: Prijatelji, bili smo zauzeti u bazi na Antarktiku i bazi na Mjesecu. Ovdje u Sunčevom sustavu ima puno 
kretanja, a mnogi veliki brodovi su u središtu sustava blizu Sunca kako bi napunili sustave i pratili aktivnost sa 
sondama za atomsku apsorpciju u pripravnosti. Galaktička Zajednica je vrlo tiha; postoje mišljenja da planira 
neku akciju u orbiti Patuljaste Zvijezde. Pokušat ću vas informirati. Ova kolonija se ne smije ugasiti 
kataklizmičnim događajem nakon tolikog ulaganja u nju, pa ako shvate tu mogućnost mogu poduzeti neke 
palijativne mjere. Znam da ti je teško shvatiti da na vašoj planet ne mogu dobiti sve sadašnje stanovnike, ali 
ona je mala; postoji granica za planetskim resursima. Vi u ovim novim vremenima imate priliku razviti i druge 
kolonije ako je potrebno za održavanje biofizičke ravnoteže planeta i svega što na njemu živi, kao što moje 
društvo trenutno održava tri kolonije izvan majke planete. Vaša trenutna vlada želi zadržati kontrolu i 
održavati trenutne planove u tijeku, iako je prisutna Galaktička Zajednica, jer su namjeravali legitimirati 
teritorijalni posjed. Ali ta mogućnost ne postoji jer će frekvencija odrediti tko ide, a tko ostaje u ovom novom 
društvu. Vjerojatno bi ih mogli usvojiti Reptiloidi, tako da se genetska istraživanja mogu nastaviti u njihovim 
vlastitim kolonijama. Gledajte, nitko ih neće otjerati, ali oni se neće reinkarnirati na ovoj planeti Zemlji zbog 
promjene frekvencije. Znali smo za postojanje službenog zahtjeva Reptiloida koji čekaju imenovanje Zemljana 
kao rase za okupaciju planete Mars od strane mješovite kolonije Reptiloidi-Zemljani. Ako planovi vaše elite 
krenu po zlu s obzirom na planet Zemlju, oni pokušavaju osigurati planet Mars kao poseban planet od njih. 
Bio bi to dobar plan da nije veza s kolonijom reptiloida nepouzdana. Možda su to nepoželjni susjedi, ali s tim 
ćete morati živjeti u svom Sunčevom sustavu, u slučaju da se to ostvari, kako se čini. 

 
Pogledajmo sada neka konkretna pitanja. 

 
P - Ipyonic pita, što nam možete reći o Fukushimi? Oslobađanje plutonija u reaktoru 4 je užasno. Što će učiniti 
Galaktička Zajednica? Jesu li već tamo? 

 
- Ipyonic, problemi koji su trenutno uzrokovani greškama u proračunu vlastitog društva, isključiva su 
odgovornost vas kao rase. Da bi vas smatrali rasom, morate dokazati da ste odgovorni za svoje postupke, a 
ne da vas tretiraju kao djecu koja trebaju stalnu pažnju i vodstvo starijih. To je stvarnost, s kojom se od sada 
morate naučiti nositi, ili ste "odrasli" ili "djeca". S obzirom na karakteristike vlasti koje ste usvojili postaje 
sve elitnija, Galaktička Zajedica će se zalagati za novu koloniju, koju će uskoro omogućiti 10 posto populacije 
koja bi se mogla podignuti na razinu jedan frekvencije. Plejadincima će biti naloženo da neutraliziraju učinke 
u preostalim regijama u kojima će biti instalirani vaši novi gradovi. S tektonskim kretanjem, magma planete 
će apsorbirati zračenje svake atomske elektrane koja je zakopana u ovom procesu. 
 
P - José pita, koje su paranormalne manifestacije? Jesu li to reptili? 

 
- Josipe, paranormalne manifestacije su svaka abnormalna pojava koja se dogodila u trećoj dimenziji. Brod 
postaje vidljiv, umjetno biće projicirano bioholografijom kroz zid, stupa u interakciju s objektima ili leti, sve 
su to kreacije napredne znanosti treće dimenzije. Neki ljudi s mozgom aktiviranim genetskom 
abnormalnošću koja se može činiti čudnim fenomenom, svjedočeći prizorima paralelnih svemira ili postaju 
udaljeni promatrači, ali nemaju kontrolu i ne znaju komunicirati s takvom osjetljivošću. U svim slučajevima, 
ti ljudi ne znaju što traže, zašto ili gdje se ti događaji događaju. 

 
P - Pita prijatelj, planiram odvesti svoju obitelj na, nadam se, sigurno mjesto. Ako je vama i vašoj floti naređeno 
da nam pomognete, kako da znamo da ste to vi? Reptiloidi i njihovi Sivi također će biti tamo. 
 
- Prijatelju, mislim da vas je CB savjetovao. Ali, u svakom slučaju, znaj da svi brodovi koji dođu će pokušati 
spasiti preživjele neće biti reptilianski. Reptilci znaju da ne mogu biti izravno povezani s ovom humanoidnom 
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kolonijom pa se ne brinite o tome. Brodovi s Andromede, Plejada, Aldebarana, Siriusa, Arcturusa, 
Camelopardalisa, Alkaida, Kruliansa, između ostalih, nastavit će ovdje na zahtjev Galaktočke Zajednice. 
Stoga, reptiloidi neće biti izravno uključeni u ovu akciju jer bi njihovi brodovi bili lako otkriveni. 

 
 

P - Yorick pita, možete li nas prosvijetliti govoreći u koje točno vrijeme ili razdoblje duša dolazi do ljudskog 
fetusa ili novorođenčeta? Navođenje sadašnjeg čovječanstva daleko je od pouzdanih tehnika i uporabe 
kontrole rađanja, ispričavam se, smije li se abortus tolerirati u ovoj dobi, prakse za koje se i nama ispričavam, ali 
razumijem li? 

 
- Yorick, nakon što se fetus počne formirati, možda već čeka ovu priliku da se reinkarnira, ali u stvarnosti će 
ta duša biti prebačena na fetus u slučaju Zemljana, tek između 90 i 120 dana formiranja jer tek tada mozak 
će biti spreman za stimulaciju. U svakom slučaju, pobačaj je proces koji treba koristiti samo kao posljednje 
sredstvo, ne izbjeći trudnoću nastalu zbog neodgovornosti ili nedostatka pravilnog programiranja.Nadam se 
da je ovo otklonilo vaše sumnje. 

 
Danas se moram vratiti ranije jer imamo potpuni raspored koji pomaže u velikim promjenama na 
Antarktiku. Više od stotinu letjelica trenutno je dolje. Vidimo se za nekoliko dana. 

 
Prijatelji, nemojte se opterećivati događajima koji dolaze, sve je u svemiru ciklično. Bogohuljenje na broj okreta 
koje ćete dati na svom suncu, nazaduje vaš razvoj. Jeste li inkarnirani ili ne, jeste li vi, inteligentna pojedinačna 
jedinica koja je dio cijelog lanca razvoja. Stablo koje stvara svjetlost mora gorjeti; inteligentna bića mogu 
spontano generirati svjetlost. Bio-svjetlo je također prisutno na vašem planetu, vaše krijesnice spontano 
stvaraju svjetlost, a mnoge morske životinje također stvaraju svjetlost. Postoje stanice koje emitiraju organsko 
svjetlo, to jest, svjetlost može biti biološki prisutna u svim živim bićima, ali u slučaju aure, valna duljina je vrlo 
različita od postojeće svjetlosti u trećoj dimenziji je svjetlost iz četvrte dimenzija. Upoznat ćete neka 
trećedimenzionalna bića koja mogu emitirati svjetlost; mogu jednostavno osvijetliti kako to rade krijesnice. 
Nemojte misliti da vidite duhove; oni jednostavno žive na mjestima gdje je svjetlosno tijelo nužnost života. 
Sve je zapisano u genomu. Uz naprednu genetiku možete stvoriti cvijeće koje vam doslovno osvjetljava 
put. Imate još puno lijepih stvari za vidjeti; jedva ste počeli poznavati svemir. 

 
 
 

Video 49 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – četrdeset deveti video - 24. lipnja 2011. 
 

P - Jonathan i Rose pitaju, Mythi možete li objasniti ovaj krug u žitu? Čini se da vani ima različite male ravne 
linije s različitim položajima. 
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- Jonathane, zanimljiv nalaz, ovo je stari simbol Atonaca s nekim dodatnim detaljima. Izvana ovaj simbol 
donosi kodirano kao zrake svjetlosti ime "ENKI EA", oznaku Boga Stvoritelja i Gospodara Zemlje, 
humanoidni genom, ime koje se koristi od vremena Saksasa, Atlantide, Sumerana i Ptaha Egipćana. Ovo je 
Bog znanja, Vrhovni Stvoritelj. Mnoge europske kulture usvojile su i prilagodile "ENKI EA" svojim kulturama. 
Zvijezda izvana označava kardinalne točke i planet, patuljastu zvijezdu u ovom slučaju, zvijezda po njima 
nazvana "Lucifer" ili "Jutarnja Zvijezda", koja dolazi iz svemira i ulazi u vaš Sunčev sustav preko jugoistoka. 
Drevna civilizacija Hopi, donijela je prije više tisuća godina koncept "ENKI AE" sjeverne Euroazije u Ameriku 
prilagođenu njihovoj kulturi, nazivajući konačnu presudu ljudi, poslanu od "Boga" dolaskom Crvene i Plave 
Kaćine, boje koje preferira vrhovni Bog stvoritelj da pročisti staru Zemlju; Zanimljiv folklor. 

 
 

P - Pita Todor, Mythi, na početku ovih sastanaka ste rekli da će druga dva planeta na kojima će se 90 posto ljudi 
reinkarnirati biti na vrlo zaostalom stupnju razvoja. Znači li to da tamo ti ljudi neće imati ništa što mi sada imamo 
- bez tehnologije, bez interneta, bez struje i koliko će im vremena trebati da dostignu nivo 1? 

 
- Todore, na planeti jedan društvo će biti kao u ranom srednjem vijeku, daleko od tehnologije. Planet dva je u 
početnoj fazi industrijske revolucije, kao i Zemlja prije 200 godina, malo predaleko od trenutne 
tehnologije.Za postizanje prve razine ova društva će zahtijevati razvoj sličan onome što ste vi imali; samo će 
vrijeme pokazati kada će to dobiti. 

 
 

P - Todor pita, Mythi, ako je naš planet sada tako loš, ima oružje, ratove, glad, bolesti i tako dalje, zašto se 7 
milijardi ljudi odlučilo reinkarnirati baš ovdje? Je li Zemlja jedini preostali planet na razini 0? 

 
- Todore, sedam milijardi se nisu sami odlučili. Većina tih duša su nove, stvorena od parova koji ih imaju. U 
posljednjoj fazi Zemlje, vi ste se reproducirali izvan svakog očekivanja. To je uzrokovano lošom 
zastupljenošću vaših vlada, držeći ljude u stanju neznanja jer su uzurpirali prirodna bogatstva svojih regija. 
Ovo stanje neznanja je dovelo do kaosa u populaciji vašeg planete. Kada su tijekom ovog stoljeća vaše elite 
shvatile pogrešku logistike koju su počinile potkopavajući stabilnost planeta, odlučile su pokrenuti akcijske 
planove za drastično smanjenje stanovništva. 

 
 
 

P - Neki prijatelji žele znati određene informacije o mačkama, životinjama, koje su dugo smatrane vanjskima. 

- Velike mačke donijeli su Atonci prije otprilike 12.000 godina. Lavovi, leopardi i tigrovi su korišteni kao 
zaštita u jarcima i područjima blizu ulaza u objekte ili stare "gradove" pod zemljom od strane mnogih kultura 
još od kultura Lemurijanaca, Atlantide, Saksasa, Egipćana i Južne Amerike. Ove životinje došle su s drevnih 
lovačkih planeta u Andromedi. Kasnije, donijeli su domaću mačku s Atounovih planeta kao dar Saksaskim 
kraljevima, a kasnije i egipatskim faraonima kao "posebna" stvorenja za čišćenje okoliša od štetočina i 
negativnih utjecaja. One su osjetljive životinje, neovisne i ponosne, a kako su izvorno razvijene na planetima 
s različitim tipom osvjetljenja, mogu uočiti frekvencije koje oči razvijene na Zemlji ne vide. Oni mogu vidjeti 
naša nevidljiva polja. 

 
 

Sljedeća pitanja su neka od prijatelja Deana koji je iskombinirao nekoliko odabranih pitanja u desecima e-poruka. 
 
 

P - 1 – Prijatelji, želio bih znati, u 4. dimenziji, možemo li još uvijek raditi fizičke stvari kao što su jesti, spavati 
i imati seksualne odnose? 

 
- Ne znam zašto vam je potrebna da znate da su stvari u vašoj evoluciji još uvijek udaljene tisućama godina, ali 
to je u redu. Prema onome što znamo, te biološke funkcije još uvijek postoje u drugim dimenzijama, drugačije 
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od nas jer je materija puno više energije, svjetlost postaje dio fizičke formacije, a to bi trebalo dovesti do 
strukturnih promjena u kvantnoj dinamici uključenoj u osjećaje i fizičke potrebe. 

 
 

P - 2 - Hoće li nova era početi s ledenim dobom? 
 

- Nakon povećanja sunčevog zračenja zbog prolaska patuljaste zvijezde uz sterilizaciju tla, doći će do 
tektonskih pomaka koji će u atmosferu izbaciti tisuće tona vulkanskog pepela. Zbog toga se očekuje 
značajan pad temperatura diljem svijeta. Ovo mini ledeno doba bit će poput pasterizacije zračenja okoliša 
nakon bombardiranja. Vaše vlade to znaju; pohranili su sjemenke jestivih biljaka kako bi preuzeli kontrolu 
nad hranom nakon kauterizacije tla. Preostalim društvima pomoći će kolege vanzemaljci da prođu kroz ovu 
tešku fazu prilagodbe do stabilizacije atmosfere planete. 

 
 

P - 3 - Ako Zemlja i galaksija imaju gornju i donju hemisferu, ima li svemir? 
 

- Ne, položaji galaksija u svemiru su nasumični; ne postoji osjećaj ispod ili iznad. Svaki Sunčev sustav 
ili galaksija ima svoju središnju točku uzrokovanu njihovim rotacijskim gibanjem i iz te točke 
ravnoteže gravitacijske mase dobiva se ekvator koji definira vrh i donju hemisferu. 

 
 

P - 4 - Mythi, kako si toliko svjesan procedura 4. dimenzije ako si i ti dio 3. dimenzije? 
 

- Vidite, mi smo na razini 5 treće dimenzije, to znači da mi znamo više o svemiru od vas na osnovnoj razini, 
zar ne?. 

 
 

P - 5 - Plejadani koji će se ovdje inkarnirati u novom dobu, hoće li biti na razini 1 frekvencije koja 
odgovara planeti? 

 

- Da, Plejadani imaju kolonije koje su na razini 1 i neki će se ovdje inkarnirati kao misionari koji donose 
nova znanja. 

 
 

P - 6 - Ima li mnogo novih duša rođenih u naprednijim društvima? 
 

- Da, novi duh koji stvaraju razvijenija društva proizvod je sjemenki čišćih i bogatijih znanjem, koje 
donosi novonastale duhove sa obilježjima svojih roditelja. 

 
 

P - 7 - Koja je kolonija većinski donator s obzirom na DNK za bijelce? 
 

- Bijelci su došli svi iz kolonija Plejada. Rusi i njihova plemena potječu iz kolonija Atonaca. Azijati su ljudi iz 
različitih sustava ovdje u Mliječnom putu, Latinoamerikanci su došli iz kolonija Arkturijana i Kruga, 
plemena Bliskog istoka potječu od raznih rasa Siriusa, kao i crnci iz Afrike. 

 
 

P - 8 - Ako osoba ne osjeća ništa, ili se čak osjeća dobro kada učini nešto loše, povećava li to njezinu frekvenciju? 
 

- Naravno da ne. Ako neko biće ima ponašanje koje je samo dobro za njega u odnosu na druge oko sebe, ono 
je aberacija u tom društvu. On je na krivom mjestu, ne pripada tom mjestu i treba ga izolirati ili poslati u 
vlastito okruženje. Svoju razinu frekvencije poboljšavate samo kada je usklađena s okolinom. 
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P - 9- Hoće li se u novom dobu ljudi seksualno razmnožavati s drugim kolonijama? 
 

- Da, to se obično događa kada dvije humanoidne rase imaju neki afinitet, generirajući zajedničke 
potomke. Ponekad je to vrlo dobro za uključene rasa jer mogu steći nove značajke i poboljšanu fizičku 
izdržljivost. 

 
 

P - 10 - Bismo li bili spremni pridružiti se Galaktičkoj Zajednici da nam reptiloidi ne daju tehnološko 
napredovanje? 

 
- Društvo ne ovisi o njihovoj tehnologiji da bude dio Galaktičke Zajednice, samo o razini frekvencije. 
Tehnologiju potrebnu za razvoj službeno priznatih društava Zajednica osigurava bez ikakvih 
problema. 

 
 

P - 11- Je li Zemlja u prošlosti bila na višoj frekvenciji? S obzirom na to da je skrivala i druge napredne kolonije? 
Oscilira li frekvencija ili raste? Ili ima veze sa sviješću same civilizacije? 

 
- Ne, Zemlja će tek od ovog novog doba doživjeti novu razinu frekvencije. U prošlosti, uspostavljene 
kolonije na planeti s promjenama DNK kao regionalnim razvojem, bili su specifični eksperimenti, stoga su 
morali biti uklonjeni s planeta kako bi se nastavio razvoj odgovarajućeg okruženja kada su dostigli 
očekivanu razinu frekvencije. 

 
 

P - 12 - Da sam imao nasilno djetinjstvo da li to smanjuje moju učestalost? 
 

- Ne, vaša je slobodna volja ono što se računa u vašem stupnju savjesnosti. Cvijeće se rađa u gnoju, ako je 
osoba dobrog karaktera, bez obzira na to kroz što dolazi, ili sa koliko patnje, čuvajte svoju osobnost iznad svih 
peripetija. 

 
 

P - 13 - Trenutna teorijska znanost tvrdi da postoji multi-verze s drugim "ja" koji žive u njima, donose različite 
odluke i žive u različitim fizičkim granicama prostora. Je li to istina ili smo kao snježne pahulje, nema dvije iste? 

 
- ne, ne postoji "ogledalo" naše kvantne stvarnosti; svaka osoba je jedinstvena u svemiru, bez obzira 
na dimenziju u kojoj živi.Ovo je jednostavno roman plodnih umova. 

 
P - 14 - Koja je priča koja vodi stvaranju i organizaciji Galaktičke Zajednice? 

 
- Zajednica Galactica je pokrenuta nekih 11 tisuća godina nakon globalnog rata između nekoliko velikih 
civilizacija za kontrolu planeta i solarnih sustava. Mnoge civilizacije su izumrle, uništile čitave planete, kaos u 
trgovini i proizvodnji resursa žrtvovao je mnoge solarne sustave. Nakon primirja, održano je nekoliko 
sastanaka čelnika društava na kojima se predlaže stvaranje regionalnih galaktičkih zajednica kako bi se 
zadržali predstavnici svih interaktivnih društava, razine 1 naviše, za posredovanje u svim sporovima i zaštitu 
kolonija u razvoju osnovnih rasa. 

 
 

P - 15 - Ako drugi planeti mogu ući u razinu 1 u Galaktičku Zajedniceu bez potrebe da proživljavaju 
katastrofe, kako se odlučuje kada je pravo vrijeme za uspostavljanje kontakta? 

 
- Prijatelju, kolonije ne idu na drugu razinu frekvencije nužno s katastrofama. U slučaju planete Zemlje to je bila 
slučajnost. Naša kolonija nikada nije imala katastrofe zbog promjena nivoa. Ono što uzrokuje promjenu 
frekvencije je razina savjesnosti i harmonizacije društva u cjelini. Ako postoje velike društvene razlike i 
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patnje uzrokovane pogrešnim rasporedom resursa, aura planeta je nestabilna u istom omjeru.Na razini 
društva 1, te razlike među stanovnicima gotovo prestaju postojati, stvarajući atmosferu optimizma i 
blagostanja. Ako vaš planet ima idealan broj stanovnika, bilo bi moguće izolirati ovu populaciju od događaja 
koji dolaze, ali vi ste više od 10 puta više od toga, što bi bilo fizički nemoguće za izvesti. Kada poznata 
kolonija ima razinu 1, automatski se poziva u Galaktičku Zajednicu njihove regije u svemiru. 

 
 
 

Video 50 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti - 29. lipnja 2011. 
 
 

P - Carlo pita, Mythi koje će posljedice biti ako se Patuljasta Zvijezda (Nibiru) preusmjeri kao što ste rekli da bi 
se moglo dogoditi u zadnjem videu? Hoće li se ove jeseni još uvijek dogoditi događaji poput zaustavljanja 
financijske strukture našeg društva? Naši sateliti neće raditi? Hoćemo li još vidjeti dva sunca? 

 
- Karlo, u slučaju odstupanja u ruti Patuljaste Zvijezde nećete vidjeti dva Sunca, i ona se neće približiti Zemlji. 
Pošto je program vaše vlade pokrenut, čak i ako dođe do odstupanja, planirani događaji će se nastaviti s 
djelovanjem na temelju povećane sunčeve aktivnosti, preokretanja polova itd... Sve je izgovor za umjetno 
stvaranje katastrofa, i svakako izvan vaše satelitske mreže kako biste izolirali preostale stanovnike u 
njihovim područjima bez informacija o tome što se događa negdje drugdje na planeti... 

 
 
 

P - Tade pita, Mythi znate li išta o poplavama rijeke Missouri? Što se tiče zašto "elite" to rade ako to rade. 
 

 
- Tade, u Sjevernoj Americi postoje veliki nedostaci, vaša vlada zna da je samo pitanje vremena kada će se 
događaji dogoditi pa sve ukazuje da planiraju akciju koja će pokrenuti posljednju stranicu dnevnog reda za 
početak smanjenja stanovništva.Ne pitajte nas zašto se ne miješamo. Ne možemo se još miješati u vaše 
društvo. Morate dokazati svemiru da je održivo, a ne obrnuto. U svakom slučaju, odgovarajući na vaše pitanje, 
CB mi je pokazao mapu potrebnu za ovu regiju koju ste vi izradili i vrlo je blizu onome što će se zapravo dogoditi 
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u ovoj regiji u neminovnom događaju, uzrokovanom zadržavanjem vode na sjeveru koja će biti puštena 
namjerno uzrokujući klizanje dijela teritorija prema oceanu.Baza Arkturijanaca kod Bermuda je spremna u 
tom pogledu jer aktivnost karipske tektonske ploče može započeti od ove neravnoteže u Meksičkom zaljevu. 

 
 

P - Irving pita, pitao sam se razmišljajući o Nibiru, postoji li bilo kakva informacija koju biste mi mogli dati o 
lokacijama baze za preživljavanje ili možda raspored na karti područja s najviše terena i koja su na manje 
tektonskim mjestima poput Japana. Također razmišljam o pokušaju da dobijem 50k za kupnju 2 mjesta u 
skloništu Vivos. 

 
- Irving, mislim da je ovo već djelomično odgovoreno. Budući da ste izvan obalnih područja i područja koje će 
kliziti u more, u mogućnosti ste se zaštititi da li je u skloništu ili ne, budite sigurni da vam to ništa ne jamči. Ako 
se zbog toga osjećate bolje ili sigurnije i ako imate pristup, učinite što želite. Ova velika skloništa možda 
zablokiraju svoje ulaze na bilo kakvu kliznu ili uvrnutu strukturu, i mogu predstavljati rizičan izbor. Podzemna 
željeznica ili čak kanalizacija, s mnogo izlaza, bile bi opcije koje bih koristio ako je potrebno. Zapečaćeno 
mjesto da ništa ili nitko ne može ući, može postati dobro zatvorena grobnica iz koje nitko ne može izaći. 

 
 

P - Paul pita, koju veličinu pomaka polova očekujete? Zete tvrde 90 stupnjeva s novim polovima od Indije 
i Brazila; slažeš li se? 

 
- Paul, ti ljudi Zete, moraju imati informacije, koje je gotovo nemoguće postići. Vidiš, ne možete pretpostaviti 
inverziju geofizičkih polova od trenutnog tektonskog okruženja. Za ovaj izračun nema osnove jer će težina koja 
proizlazi iz međudjelovanja ploča i njihovih novih položaja, odrediti kako će se planet nagnuti i u kojem 
kvadrantu i kutu nakon interakcije gravitacijskih sila.Ako uzmemo u obzir tendenciju ovih interakcija, bez 
obzira na bilo kakvu promjenu mjesečeve orbite, zemljopisni pol može se nalaziti na osovini Australija - Sjeverna 
Europa. Vidite, ovo nije izjava; naprotiv, bio bih neozbiljan tvrditi nešto što ne sadrži sve podatke za sastavljanje 

odgovora. 
 
 

P - Paul pita, također, oni kažu da neki neće imati humanoidna tijela; odnose se na tijelo hobotnice, na 
vodenom planetu. Slažeš li se? Zete također kažu da će naseliti Zemlju tijelima, genetski modificiranim, kao 
križanac ljudske i Zetas DNK. Slažeš li se? 

 
- Paul, ne znam tko su, ali što više pričaš, sumnjam u njihovo postojanje. Humanoidi su uvijek humanoidi. 
Genetska manipulacija je prestala za ovu koloniju već prije dugo vremena, društvo koje će postati 
učinkovito na planetu u ovoj novoj eri međugalaktičke interakcije, bit ćete vi sa razinom aktivacije mozga u 
skladu s novom frekvencijom planeta. Sve što se kaže drugačije je priča za plašenje djece. 

 
 

P - Dinand pita, u vašem zadnjem videu je prikazan trenutni položaj smeđeg patuljka. Gdje su sunce Zemlja i 
smeđi patuljak u trokutu jedan prema drugome, pa su bili ispunjeni uvjeti da se vidi smeđi patuljak? (Sunčeva 
svjetlost reflektira se na smeđem patuljku natrag na Zemlju) 

 
- Dinand, bit će moguće vidjeti Patuljastu Zvijezdu samo kada je na istoj udaljenosti od sunca. Patuljasta 
zvijezda, upija svjetlost, energetsko polje stvoreno ispred njezinog osjeta kretanja iskrivljuje svjetlost i 
ne možete uočiti s parametrima normalnog vida. Ako se ruta održava početkom rujna, primijetit ćete 
njezin pristup. 

 
 

P - Također ste spomenuli da su elite planirale otići na Mars i tamo živjeti zajedno s reptilima. Nije li to recept 
za nevolje u budućnosti? 
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- Vidite Dinand, u trećoj dimenzija u svemiru stvari su daleko od savršenstva. U svakom slučaju, dva planeta 
će biti naseljena humanoidima u vašem Sunčevom sustavu. Ne morate brinuti jer Reptiloidi ne žele nesklad sa 
Galaktičkom Zajednicom. U nekom trenutku ove elite više neće biti elite, budite sigurni, a Zemlja će po vašem 
velikom potencijalu uvijek biti glavni sponzor sustava. Isti tehnološki napredak koji Reptiloidi imaju s vašom 
elitom imat ćete i ovdje tako da se nemate čega bojati. 

 
 

P - Tade pita, Mythi u teoriji sve ovo i mi smo započeti s "velikim praskom" I ovaj val velikog praska krenuo je na 
putovanje kroz svemir, je li se u nekom trenutku zaustavio? Ili se još uvijek kreće? I jesu li ostale rase u svemiru u 
3. dimenziji koje su prve evoluirale nakon "velikog praska"? 

 
- Tade, ima otprilike 14 milijardi godina od kozmičkog događaja koji je stvorio ovaj svemir treće dimenzije. 
Nismo bili jedini i nismo bili prvi. Naš svemir se brzo širi u prvih milijardu godina i sada polako gubi brzinu. 
Uzimajući u obzir skupove galaksija, jednog dana će se prestati širiti i galaksije će biti više skupljene, što u 
praksi znači svemir manjih razmjera. Od prvih 500 milijuna godina, planeti koji su se brže hladili počeli su 
razvijati život, a prva inteligentna bića predstavljena su nakon prve milijarde godina. Mnoge rase su 
razvijene tako davno više nisu u trećoj dimenziji. Nemoguće je sa sigurnošću znati koja je bila prva rasa, 
možda su ti podaci dostupni u analima povijesti četvrte dimenzije. 

 
 

P - Boris pita, znate li sigurno da postoji "tvorac" dimenzija i prostora, ili se život mogao razviti iz 
"velikog praska", bez namjere nekog inteligentnog bića? 

 

- Borise, nema mogućnosti da se nešto pojavi niotkuda samo od sebe. Kvantna energije koja je odredila 
širenje i posljedično stvaranje našeg svemira bio je namjerno uzrokovan civilizacijama čiste energije; oni siju 
svemire kao onaj koji sije voćke koje im daju oslonac svjetlosti. Što smo više prosvijetljeni, postajemo sve više 
dio njih, sve dok jednog dana ne budemo među njima kao jednaki. 

 
 

P - Vogler pita, Mythi, volio bih znati jeste li svjesni Alexa Colliera i što mislite o Alexovoj tvrdnji da 
Andromedanci putuju kroz vrijeme kada ste jasno rekli da putovanje kroz vrijeme ne postoji, osjećate da je 
Alex istinit, kao i dali možeš možda dati svoje mišljenje o Alexovim tvrdnjama? 

 
- Vogler, putovanje kroz vrijeme, kao što sam ranije objasnio, ne postoji. Možda oni koji to ne mogu razumjeti 
ili sanjaju o toj mogućnosti ne bi trebali željeli čuti tu stvarnost. Ali neću izmišljati priče samo da bih nekima 
ugodio. Jedinstvena putovanja "na" vrijeme, trenutni je prijenos izuzetno udaljenih mjesta kroz vrijeme i 
prostor. Nabori vremena skraćuju udaljenosti, udaljeni su pristupnici, zrcali dvije fizičke stvarnosti daleko 
jedna od druge. Budućnost ne postoji, a prošlost je nestala. To je tako jednostavno. Buduće tehnike 
programiranja za generiranje cijelog grada u budućnosti možete vidjeti u holografiji, ovo je vrlo zanimljivo jer 
se može programirati savršena prognoza trendova i resursa za određeno istraživanje. Možete holografski 
projicirati 20 godina sebe i vašu obitelj, djecu, itd... Ili 100 godina cijelo društvo, u 4D kvaliteti više od jednog od 
vaših filmova, jer to možete čak i dodirnuti, potpuno prirodno. Ali sve je to kibernetika, čista tehnološka 
znanost. 

 
 

P - Paul pita, CB, zašto imaš ruski naglasak? Zar ti ne bi trebao biti Andromedanac? 
 

- Paul, ja ću odgovoriti umjesto njega. Kompletniji prevoditelj koji postoji u mozgu je prevoditelj vašeg 
materinjeg jezika. Kad komuniciramo, koristim prevoditelj njegovog mozga i govorim portugalski. Može se 
dogoditi da netko s materinjim engleskim sluša naglasak kao neki drugi strani jezik. Ali svejedno, portugalski i 
ruski nemaju apsolutno ništa zajedničko. 
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P - Rolis pita, 10 posto ljudi koji su ostali imat će istu žudnju za moći i pohlepu? 

 
- Ne Rolis, vaše vođe će se s vremenom filtrirati, vaši će lideri biti društveni inženjeri, a glavni cilj uvijek 
treba biti poboljšanje kvalitete života u cjelini. Na najvišoj frekvenciji planeta, ideali vođa također će biti 
altruističniji i manje osobni. 

 
 

P - Pam pita, ako Reptiloidi i nove reinkarnacije ljudi na Zemlji imaju različite frekvencije, ovdje nisu 
dopušteni Reptiloidi. Ovdje nema korumpiranih Elita čak i ako je Mars blizu, ne može doći do interakcije zbog 
različitih frekvencija, zar ne? 

 
- Pogrešno Pam, razlika u frekvenciji, definira razinu razvoja mozga duhovnih bića rođenih na Zemlji. To ne 
sprječava da bilo koje biće koje nije u frekvenciji nastavi živjeti ovdje ili raditi na planeti. Ako umre, neće 
se ponovno roditi ovdje.Naravno, u ovoj novoj fazi razvoja analizirat ćete imigrante koji bi mogli ovdje živjeti 
i postaviti pravila i ograničenja u skladu s vašim društvenim zakonima. Bit ćete suverena rasa, s pravom da 
zabranite ulazak ili migraciju na planet kome želite. 

 
 
 

Video 51 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video peti - 05. srpnja 2011. 
 

Ops.: Bok prijatelji, ovdje radimo vrijedno, završili smo mapiranje podmorskih tektonskih zona djelovanja, a 
jezgrene sonde instalirane su na 16 različitih lokacija na planeti. Jezgra planeta je 8 posto nikla otopljenog zbog 
bombardiranja kozmičkom energijom koja dolazi uglavnom iz južnog kvadranta. To još nije problem, ali zahtijeva 
mjerenje u stvarnom vremenu. Ali večeras ćemo imati vremena za razgovor. 

 
 

P - Prijatelj pita, što je s Patuljkom Zvijezdom i nadolazećim događajima? 
 

- Prijatelju, sustav Patuljaste Zvijezde je unutar Sunčevog sustava, ona nije bila u interakciji sa Jupiterom, 
Venerom, Saturnom, Marsom ili Merkurom jer su ovi planeti slučajno nasuprot njene točke ulaska u Sunčev 
sustav. Čini se da je njezina najveća interakcija usmjerena na planet Zemlju. Svemirska letjelica Krulianaca s 
velikom snagom vuče je smještena iza sustava, ali nije sa njim u interakciji. PZ nastavlja izvornim rutom. 
Tektonsko kretanje uskoro će uzeti smjer globalnog preuređivanja, a to će potaknuti promjenu položaja osi 
rotacije planete kako se Patuljasta Zvijezda približava. Obavještavat ću vas. 

 
 

P - Steve pita, Mythi, pratite li vi i vaša posada status Ft. Nuklearna elektrana Calhoun Nebraska koja se čuva 
u tajnosti od stanovništva? Hoćete li isključiti atomsku energiju prije nego što završimo s pripremama za 
nadolazeće događaje u rujnu? Koliko nam je vremena za pripremu ostalo do nestanka struje? 

 
- Steve, ovo postrojenje bi već trebalo biti u procesu gašenja, vaša vlada je možda osigurala alternativnu 
energiju iz drugih područja. Ako živite u ovoj regiji, trebate ostati jer je ovo područje čvrstog tla na ovom 
teritoriju. 

 
 

P - Vicky pita, ima li Galaktička Zajednica pravosudni sustav za suočavanje s bićima koja čine užasne stvari? 
 

- Vicky, Community Galactica ima mogućnosti za društvenu prilagodbu elemenata koji se smatraju štetnim za 
bilo koje društvo. Pirati i razbojnici su tamo odvedeni i prolaze kroz opsežnu rehabilitaciju. Obično kada izađu 
tamo nađu svoja prava mjesta u društvima domaćinima. 
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P - Jose pita koje su vanzemaljske rase odgovorne za otmice, poznate i kao susreti 4. vrste, i koja je svrha tih 
otmica? 

 
- Josipe, kao što je već objašnjeno, otmice su uvijek bile uzrokovane genetskim istraživanjem drugih 
humanoidnih i nehumanoidnih rasa. Različite vrste Sivih, duboko istražuju za genetsko poboljšanje svojih 
rasa, Reptiloidi traže načine za hibridizaciju s humanoidnim rasama kako bi formirali kolonije koje se smatraju 
humanoidima, i tako dalje. Trenutno ova vrsta znanstvenog ponašanja više nije odobrena za ovu fazu ove 
kolonije, ali čak i tako, uz pomoć i zataškavanje vlastitih vlada nastavljaju se stvarati. 

 
 

P - Matthew pita, Mythi, možeš li nam reći više o bežičnom prijamniku napajanja koji si prije spomenuo? Kako 
radi? Što se zapravo dogodilo s Nikolom Teslom? Postoje glasine da je on zapravo izumio takav uređaj, ali ga 
nikada nije pustio u javnost. 

 
- Matthew, programirani primopredajnici molekula je tehnika upotrebljavana mnogo tisuća godina, monoliti 

markeri koji se koriste u navigaciji i za izradu uređaja koji se očito ne razlikuju s obzirom na svoju specifičnu 
funkciju. To se može učiniti s bilo kojim komadom kamena ili mineralnog kompaktnog kristala.Metal za 
provođenje električne energije iz vanjskih izvora se ne koristi jer bi to moglo utjecati na programiranje tijekom 
uporabe. Mali kamenčić može se programirati da emitira i prima frekvenciju kompatibilnu s mozgom i djeluje 
kao primopredajnik između mozgova povezanih funkcijom prethodnog programiranja. Može se programirati na 
pojedinca, povezati drugog određenog pojedinca ili spojiti podatkovni sustav svemirske letjelice na primjer. 
Vjerujem da sam to već objasnio u drugom razgovoru. Nikola Tesla je bio misionar Plejada koji je donio mnoge 
napretke u manipulaciji električnom i plazmičkom energijom, ali mnoge stvari ne mogu pasti u ruke vašim 
vladama kako bi provjerio ratoborne tendencije u korištenju mnogih najnaprednijih tehnologija. Za mnoge 
od njegovih izuma, Terranci su još bili daleko od spremnosti. 

 
 

P - pita baka, budući da smo dosljedno birali vođe koji nas zavaravaju, kako ćemo ikada moći odabrati bolje 
u novoj eri? 

 
- Bako, stvari će se postupno mijenjati. S frekvencijom planeta na novu razinu bit će puno lakše prepoznati 
dobronamjerne, zasigurno će najsposobniji biti proslijeđeni na rukovodeća mjesta te će ih društvo 
prepoznati kao dobre vođe. Naznake favoriziranja više neće imati smisla kada je cilj transparentnost i 
izjednačavanje resursa planeta prema njegovim stanovnicima u cjelini. Uloga najjačih je da se brinu za slabe, 
a ne da zlorabe njihove slabosti. Što manje društvo ima slabosti, to brže raste i stvara sklad sa svime što ga 
okružuje. 

 
 

P - Tami pita, Mythi, što nam možete reći o crtežima na planinama i kako bi to mogle biti piste za vanzemaljske 
letjelice u Nasci, Peru? 

 
- Tami, u antičko doba Asteka, Inka i Maja, brodovi su se mogli slobodno kretati planetom sa vrlo malo 
promatrača. Veliki brodovi sletjeli su na planet. Velika postojeća uzletna pista u Nasci bila je za veliki brod 
Pleiadinaca, kojibi sletio zauzimajući otprilike 3400 metara njegove duljine. Postojali su manje susjedne piste 
s pomoćnim plovilima koje bi matični brod stavio na raspolaganje tijekom operacija u regiji. Crteži životinjskih 
figura bili su prisutni kako bi "ukrasili" mjesto dolaska "bogova". Ove staze izgradili su bogovi i njihova 
božanska oruđa od svjetlosnih zraka i levitacije, planine Cutters, ista oruđa koja su korištena za pomoć tim 
kulturama da grade svoje hramove i gradove. 
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P - Heinz pita, da li članovi "elite" koja vlada ovom Zemljom imaju sposobnost da se uvijek reinkarniraju u istim 
obiteljima ili krvnim lozama, da slijede njihov plan? Ili je to smisao želje da dobro provedu svoj plan ako ne mogu 
doživjeti ishod njegova "konačnog rada"? 

 
- Heinz, fraza "slično privlači slično" opisuje neke od tih starih linija duša. Mnoge duše koji su umrle od ovih 
obitelji, neke se pokušavaju vratiti s namjerom da promijene stvari, da pomognu onima koji su mijenjali 
smisao svojih obiteljskih događaja, ali zbog duhovne slabosti tek ulaze u kolotećinu i zaboravljaju na svoje 
namjere, da promijene svoje ponašanje na bolje. Moć i bogatstvo ove niske frekvencije, je glavna prepreka 
duhovnom razvoju, gdje samo jaki i pravedni duhovi stvarno pobjeđuju. U ovom trenutku promjena 
frekvencije planeta, s odvajanjem pšenice od kukolja, ta će vladavina završiti, sve će se za njih resetirati i 
morat će ponovno početi učiti kako kontrolirati ovu slabost predanosti drugim ljudskim bićima, koja 
bogatstvo i moć mogu pružiti. 

 
 

P - Jerry pita, Mythi, što je ovo na nebu? 
 
 

 
 

- Jerry, čini se da je ovo brod humanoidne civilizacije iz središta Mliječne staze, koja je uspostavila koloniju na 
planetu u Sunčevom sustavu vrlo blizu vašem, koji ste nazvali Epsilon Eridan. Brodovi imaju tri kugle, jedna 
veća središnja i dvije manje odvojene bočno postavljene u profilu bumeranga. Ovaj ulazak u atmosferu 
generirao je interakcijsko polje sile koje zagrijava zrak i stvara kondenzaciju pare koja je u ovom slučaju 
dobila boju vatre, koju osvijetljava zalazeće sunce. 
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P - Barbara pita, vidio sam na web stranicama da se vremenska traka brzo kreće. Da su pouzdani i da se 
sve događa puno brže nego što se očekivalo...Što kažeš Mythi??? 

 
- Barbara, stvarno u ovom razdoblju fluktuacije frekvencije, gdje je sustav nestabilan, dojam je da je vrijeme 
neusklađeno. Tek kada se solarni sustav stabilizira kao cjelina, vrijeme će se uskladiti, a s vremenom će se 
sve opet osjećati u skladu s okolišem. Ne samo ljudi, već i biljke, kukci i životinje, oni također trpe posljedice 
ove nove prilagodbe. 

 
 

P - Boris pita, jesu li duljine telimera na kraju ljudskog kromosoma doista odgovorne za određivanje koliko 
dugo ljudi mogu živjeti? 

 
- Borise, kao što ćete shvatiti u bliskoj budućnosti, postoji nekoliko dijelova ljudskog genoma koji određuju 
moguću dugovječnost, uključuje regenerativne funkcije koje su kritične za održavanje zdravlja fizičkog tijela. 
Ne postoji segment već interakcija različitih segmenata genoma koji u tom pogledu obavljaju integraciju 
funkcija. Postoje tehnike regeneracije koje bez obzira na genom mogu probuditi tjelesne funkcije što 
produžuje zdravu kondiciju u prikladnom okruženju. Na prvoj razini frekvencije, ove tehnike će zasigurno 
biti dio vašeg istraživanja kroz znanstvena dostignuća uz pomoć znanstvenika drugih izvanzemaljskih rasa. 

 
 

P - Daisy pita, mozak je fizičko tkivo, a um naša svijest? Kako ta dva sustava koegzistiraju? Kako je naša svijest 
sadržana unutar fizičkog tkiva koje je mozak? Izlaze li naše misli iz našeg fizičkog mozga ili naše misli dolaze iz 

druge dimenzije? 
 

- Daisy, mozak je biološki stroj najviše tehnologije treće dimenzije. Kao i svaki stroj za rad, potrebna mu je 
energija. Fizičko tijelo treće dimenzije osigurava potrebnu energiju i mozak je spreman za funkcioniranje. Kod 
životinja postoji samo jedan program s osnovnim instinktima i osobinama ponašanja svake vrste. Kod ljudi, 
osim ovog osnovnog programa, iz mozga se oslobađa daleko naprednije programiranje, a ovaj program 
osigurava vaš kvantna duhovna energija, gdje su pohranjena sva vaša iskustva i znanje. Ova energija koja živi 
u vašem mozgu dajući mu sve te informacije i funkcije koje personalizirate, jedini je dio vas koji dolazi iz 
četvrte dimenzije, za kontrolu mozga u trećoj dimenziji. Vi ste vaš um i vaš um pokreće sve što je pušteno u 
interakciju s njim... Um je neuništiv, materija treće dimenzije vraća se u prah. Dobro znate izreku "zdrav duh u 
zdravom tijelu", to je ono što definira kako dolazite u svoju sljedeću inkarnaciju, ako vam je um u nevolji, doći 
ćete u tijelu s problemima, jer samo ako fizički uočite probleme, naći ćete načina da ih prevladate i ispravite 
svoje greške. Ako ste došli u besprijekornom tijelu, vaš um je bio dobar kad je prošli put preminuli. Mnogo 
puta ćete svjesno znati da ćete doći u tijelima s fizičkim problemima, ali znajući da ćete samo tako ranije 
ispraviti velike nedostatke. Naučit ćete odvojiti svoj um od tijela kad god se poželite osjećati "sebe" jer 
ponekad fizičko tijelo samo sputava, na osnovnoj razini frekvencije u društvu u kojem postoje standardi za 
izgled, visinu, boju, rasu ili društveni status. 

 
 
 

Video 52 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti drugi - 12. srpnja 2011. 
 

Ovo je poruka CB-a prije odgovora na pitanja od strane Mythija. 
 

CB - Čini se da je posljednja misija svemirskog šatla Atlantis STS-135 lansirana 8. srpnja razrađeni komad u igri 
posljednja stranica dnevnog reda vlada, do početka artikuliranih događaja. Bez ikakve specifične ili opravdane 
funkcije, u gospodarstvu za koje je poznato da je u ovom trenutku bankrotirano, ova 12-dnevna misija mogla bi 
biti početak sinkronizirane dezinformacije kako bi se mistificirale i opravdale mjere koje će uslijediti. Postoji 
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velika mogućnost da se ova misija ne vrati, na temelju nekih činjenica "bez presedana" koja će biti objavljene u 
slijedu. Ovo je moja osobna intuicija, temeljena na činjenicama koje bi se trebale dogoditi u narednim 
mjesecima. Nadam se da sam u krivu u vezi ovoga, ali na temelju promatranja aktualnih događaja, dodajući da 
sve "pripreme" vlada koje su tobože umiješane u ovoj zavjeri protiv svjetskog stanovništva, vjerujem da se radi o 
prevari i još jednoj lažnom događaju (false flag) kako bi se odvratila pažnja stanovništva od događaja koji će se 
stvoriti u slijed. Budite posebno oprezni protiv ovih lažnih događaja, sada je vrijeme da se ljudi probude za 
stvarne činjenice, a ne budu objekti lutkarskog kazališta i počnu djelovati za sindikat, bez obzira na rasu, vjeru ili 
etničku pripadnost. 

 
 

P - Mythi, što vjerujete da će se dogoditi u ovom nizu do listopada ove godine? 
 

- Pa, sljedeći će događaji biti kaskadni. Od ovog mjeseca primijetit ćete da se promjene ubrzavaju, kako 
klimatsko tako i tektonsko preuređenje. CB me pitao za ovu posljednju misiju u svemiru vaše vlade, a ne 
moram govoriti o agendi koja se možda sprema. Ali aktivnost će se povećati s utjecajem Patuljaste Zvijezde 
kroz asteroidni pojas; postoji mogućnost sudaranja mnogih komada stijena sa objektima u orbiti, te velikog 
povećanja incidencije kozmičke energije koja proizlazi iz te nestabilnosti. Nije dobro vrijeme za ovu vrstu 
aktivnosti i oni to znaju. To stvarno čini ovaj stav malo sumnjivim u ovo vrijeme događaja. U ovom 
trenutnom položaju, Patuljasta Zvijezda se približava suncu, već je zagrijana sunčevim bakljama koje 
bombardiraju u njenom smjeru, a njena zagrijana površina će reflektirati sunčevu svjetlost i emitirati toplinu 
koja će je učiniti sjajnom i blago crvenkastom. Očekuje se porast potresa i vulkanizma, u smjeru kazaljke na 
satu u svim spojevima tektonskih ploča. U slučaju velike vulkanske aktivnosti, uključujući neke velike vulkane, 
atmosfera će biti vrlo puna čađe što može spriječiti dobar pregled događaja, a time i uzrokovati nagli pad 
temperature na globalnoj razini. 
Pazite na svoj mjesec u ovom trenutku jer se može rotirati nekoliko puta dok se ne vrati u normalan položaj 
magnetske ravnoteže, dok prolazi pored Patuljaste Zvijezde, što će po prvi put imati mogućnost promatranja 
njegove vanjske strane, odnosno tamne strane kao što ste je vi nazvali. Pripazite i na veliki broj asteroida 
koje bi Patuljasta Zvijezda mogla uhvatiti i proširiti prema Zemlji i Mjesecu. Takvi asteroidi ne bi trebali 
dospjeti na površinu u cijelosti jer će ih progutati vaša atmosfera. U slučaju Mjeseca, asteroidi koji udare, će 
izazvati svjetla koja se lako mogu vidjeti sa Zemlje. 

 
 

P - Mythi, koji datum se očekuje za neku vašu intervenciju koja će podržati ovaj proces? 
 

- Vidite, kad govorite o meni, zapravo se misli na sve koji ovdje pomažu planeti, a koji su mnogo rasa različitog 
porijekla. Ova pomoć će biti moguća samo kada smo ovlašteni za djelovanje. U ovom procesu je angažirano 
najmanje osam različitih rasa, a s popisom koordinata koje ćete nam dati nadamo se da ćemo i vaše prijatelje 
okupiti kroz našu flotu, kako mi najbolje znamo i navikli smo razmjenjivatiideje. Ovisno o tijeku događaja, to bi 
se moglo dogoditi u listopadu ili studenom. 

 
 

P - Mythi, dakle ostalo je 10% ljudi..... hoće li biti ljudi s nižim vibracijama i višim vibracijama, ili će to biti samo 
viši vibratori? 

 
- Ne razumijete dobro što govorim. Očekuje se da će ova kolonija imati otprilike 680 do 700 milijuna 
stanovnika ubrzo nakon prolaska Ere. To se učvrstilo tijekom ovog stoljeća. Vjerojatno će te brojke ponovno 
početi rasti do 2060. To znači da će nakon ovog prijelaza na razinu frekvencije 1 biti mješovita razina ljudi 
između više i niže. S vremenom će ovo biti automatski odabir za one koji nisu usklađeni da se ovdje više ne 
rode u sljedećim inkarnacijama. Na planeti će možda živjeti čak i milijardu ljudi, što uvelike ovisi o 
događajima i akcijama vaše vlade da "ubrza" depopulaciju. Ono što sa sigurnošću kažem je da je "predviđeni" 
za ravnotežu ove kolonije idealan postotak za savršeni sklad s planetom, a to će se dogoditi prirodnim putem. 
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P - Yorick pita, Mythi, unutar vašeg društva, dolazi li do (neuspjelih pokušaja) samoubojstva, ubojstava 
i/ili slučajnih ubojstava, kako vaše društvo reagira na žrtvu ili na počinitelja? 

 
- Yorick, zadnji slučaj dobrovoljca samoubojice koji smo imali je prije već oko 900 godina. Riječ je o slučaju u 
kojem se kolega osjećao krivim za nesreću s brodom u kojem je on bio pilot i njegova posada je poginula. Nije 
bio zadovoljan time što je bio jedini preživjeli. U našem trenutnom rasponu učestalosti nema zločina ili 
samoubojstava, niti žrtava ili počinitelja. 

 
 

P - Tami pita, Mythi, u novoj eri ovdje na Majci Zemlji, oluje i priroda će ostati onakvi kakvi su danas? 
 

- Tami, nakon 2012. godine, planet će početi svoje ozdravljenje za sve probleme koje je uzrokovala priroda i 
čovjek. Novo društvo s visokim osjećajem za ravnotežu brinut će se o planeti. Planet tada odgovara toplijom 
klimom. Postoje tehnike koje će vam pomoći u kontroli vremena koje možete primijeniti kao konsenzus 
stvaranjem najproduktivnijih poljoprivrednih područja s predvidljivim oborinama, temperaturama i 
kontroliranjem velikih površina. Sve se to može provesti u društvu koje razmišlja na globalnoj razini, za 
dobrobit svih koji mogu imati koristi od ovih postupaka. Vulkanska područja će uvijek postojati jer Zemlja 
još uvijek gori iznutra, ali sav dosad akumulirani stres bit će neutraliziran tako da će sljedeće tisućljeće biti 
vrlo tiho. 
 
P - Todor pita, što se dogodilo sa Zemljom i Zemljanima prije 3600 godina, posljednjim posjetom Nibirua? Kako 
je opstao život na Zemlji? 

 
- Todore, prije 3600 godina Zemlja je imala jako malo stanovnika u odnosu na danas. Postoje mnogi podzemni 
gradovi koje sada otkrivate u raznim dijelovima planete, neki od njih sposobni primiti tisuće ljudi. Mnogi 
ljudi, savjetovani i potpomognuti "bogovima", gradili su ove objekte upozoravajući na ono što dolazi. Neke 
kolonije su doslovno preseljene na druge planete jer su imale dobar stupanj razvoja. Ali imate zapise o ovom 
periodu u nekim od preostalih kultura koje govore u poplavama, kugama, vulkanima, itd... 

 
 

P - Yorick pita, Mythi, rekao si nam o rasama koje potječu od morskih sisavaca. Galaktička Zajednica ih 
smatra humanoidima. Ima li više za reći o njihovom izgledu, njihovim običajima, brodovima i biologiji? Ove su 
rase daleko najmanje poznate. 

 
- Yorick, Dupini su vrlo dobra i napredna društva. Zaista nisu privlačni humanoidima iz drugih sojeva jer imaju 
debelu kožu, ruke i noge malo kraće, okrugle oči i lica različitog anatomskog oblika i mnogo zuba. Mnogo 
tisuća godina prije pojave Galaktičke Zajednice, imali su mnogo problema s drugim rasama, a njihovih 
brodova su se mnogo bojali, jer su imali mnogo oružja i nisu se dvoumili upotrijebiti ih protiv bilo čega što su 
smatrali prijetećim. Pojavom prevoditelja jezika i formiranjem galaktičkih zajednica, pokazali su se kao vrlo 
dobroćudna bića. Oni vrlo blisko surađuju s Arkturijancima u nekoliko kolonija. 

 
 

P - Mythi je li bilo "ufo" bitke "oko" 14. travnja 1561. u Europi? Ako je došlo do bitke, tko je u njoj bio? 
Koja vrsta? I o čemu se radilo? 

 
- Prema zapisima iz baze podataka, postojao je sukob u tom trenutku u srednjoj Europi između Arkturijskih 
brodova i flote tamno Sivih piratskih svemirskih brodova dok su prikupljali ljudski genetski materijal za 
provedbu izvan Sunčevog sustava.Bivšu Arcturiansku bazu u Novoj Škotskoj u Kanadi, savjetovali su kontrolori 
pristupnika Galaktičke Zajednice i oni su ih presreli, neutralizirajući piratske svemirske brodove. Bilo je borbe, 
ali u to vrijeme nije bilo kamera pa nije bilo interakcije sa lokalnim društvom. 
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P - Paul pita, zašto ima toliko baza na Antarktiku? Tu su zastupljene mnoge zemlje, ali teleskopa gotovo da i 
nema. Spomenuli ste vrijednu tvar ispod jednog kilometra leda. Možete li detaljnije objasniti? 

 
- Paul, zemlje koje su uspostavile baze na Antarktiku su tu da zajamče vaš pošten udio kada dođe do podjele 
kontinenta. Zapravo, to je učinjeno jer američka vlada nije drugima prenijela informacije o bazi 
vanzemaljaca na Antarktiku, već je jednostavno stvorila pravila za istraživačke baze koje su instalirane na 
"obalu". 
Antarktička baza se time nije zamarala jer ne remete operacije. Na novom mineralu, on nije uključen u vaš 
periodni sustav. To je mineral s nultom otpornošću na sobnoj temperaturi. Široko korišten u našim starim 
brodovima prije pojave unipolarne magneto-plazme, koja koristi samo atome posebno programirane za 
uvijanje generiranog magnetskog polja. Ali s ovim mineralom možete graditi svemirske brodove savršene za 
međugalaktička putovanja. Samo u ovom skorom tektonskom preuređenju može se istražiti Antarktik jer 
će potpuno izgubiti sloj leda. 

 
 

P - James pita, Mythi, ti govoriš o inteligentnom životu koji je stvorio našu dimenziju, ali tko ih je stvorio, i tko je 

stvorio one koji su ih stvorili. Gdje je sve počelo? Koje su prve dimenzije ikad stvorene i kako je sve počelo? 
 

- James, ovo je pitanje bez odgovora. To je kako se pogledaš u ogledalu i staviš još jedno iza sebe, to će 
generirati beskrajne slike, vidiš samo onoliko koliko ti pogled može, odatle znaš da se slike nastavljaju u 
nedogled, ali ih više ne možeš uočiti. Naša vizija je ograničena u trećoj dimenziji, moramo poboljšati ono što 
imamo, i zamisliti da smo u jednosmjernoj ulici, ili hodati naprijed ili stati tamo gdje jesmo. Za te odgovore, 
samo idite dalje, nastavite hodati, izvan onoga što vidite... 

 
 

P - Jose pita, postoji li nešto poput opsjednutosti demonima? Postoji li vrag ili demoni? Neki kažu da su reptili. 
Koji je vaš doprinos u vezi s tim? 

 
- Jose, sva loša bića mogu se smatrati nekom vrstom demona. Recimo da postoje demoni manje i više zli. Slika 
demona ovdje u folkloru vaše planete ima neke vrste reptiloida koji su ovdje poveli mnoge bitke za kontrolu i 
vlasništvo nad planetom. Bili su rasa reptiloida sa Siriusa koja već mnogo tisuća godina ne prelazi preko vašeg 
Sunčevog sustava. Imali su izbočine koje podsjećaju na rogove nekih sisavaca i crvenkastu kožu. "Anđeli" koje 
su poslali "bogovi" su se mnogo puta borili protiv njih kako bi izbjegli dominaciju nad planetom i to je dovelo 
do mnogih legendi o vašim precima. Što se tiče posjedovanja, zapravo to je stanje uma, duše koji lutaju 
planetom u auri granice između treće i četvrte dimenzije i odbijaju da im pomognu Plava Bića, mogu ostati u 
ovom području dulje vremena, i imaju mogućnost mentalne interakcije s ljudima koji mogu biti sa greškom u 
auri, dopuštajući im pristup ili djelomičnu kontrolu nad ponašanjem te osobe. Takve se situacije iznimno 
rijetko događaju jer ti duhovi svojom slabošću teško mogu održavati stalno mentalno stanje. Ovaj pokušaj 
kanibalizacije energije i osjećaja treće dimenzije jedini je način da ostanu svjesni u ovoj prijelaznoj zoni. Oni 
su neznalice; ogromna većina ne zna gdje je, ostaju zločesti i sa uspomenama na inkarnaciju u trećoj dimenziji 
i zbog neznanja boje se da će ih uzeti Plava Bića. Ako je osoba zlostavljana, obratite pažnju kako biste 
popravili njegovu auru, jer će većina biti imuna na takvu vrstu utjecaja. Na prvoj razini frekvencije nema više 
takvih slabosti aure, koja dopušta vanjske uticaje. 

 
 

Video 53 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti treći - 18. srpnja 2011. 
 
P - Mythi, infracrvena sonda Stereo Ahead koja je mjesecima ispred naše orbitalne pozicije, pokazuje polukrug 
koji je izazvao mnogo nagađanja o tome što bi to moglo biti. Kad vidite ovu fotografiju, možete li reći o čemu se 
radi? 
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- Na ovoj slici, na temelju naše baze podataka mogu reći da nema nebeskog tijela u ovom datumu na tom 
položaju, također nije svemirski brod. Niti je to ni refleksija. Sa pozicije na datum prikazan na fotografiji može 
biti lažna ili problem pri primanju fotografije. Predmet koji čekate da vidite ide dolje i lijevo od sunca; vaši 
sateliti za promatranje Sunca još nemaju vidno polje potrebno da ga vide. Za manje od 30 dana objekt ulazi u 
vidno polje njihovih kamera. 

 
 

P - Paul pita, kako ocjenjuješ poslušnost? Je li slijepa poslušnost neophodna ili postoji stupanj razumijevanja 
koji joj mora prethoditi? Kada viša bića nešto odluče, a to provode podređeni, je li osnova poslušnosti 
povjerenje, a ne potpuno razumijevanje? 

 
- Paul, kada dođete do društvene i hijerarhijske razine u kojoj su ljudi s nedvojbenim sposobnostima lideri 
iznad vas, imate apsolutnu sigurnost da su njihove odluke mudre. Kada su vaši vođe zakoniti prijatelji, sve 
se događa u skladu, ne postoje "druge namjere ili stavovi koji tjeraju podređene da čine stvari protiv svoje 
vlastite savjesti. Lažirani događaji (false flags) korišteni u ovim vašim kolonijalnim vremenima, s kojima vaše 
vlade "ovlašćuju" ubijanje drugih ljudska bića u ime religije ili ekonomskih interesa nekih, više ne postoje na 
post-kolonijalnim razinama frekvencije. Suverene rase pokazuju svoju društvenu prirodu, stavovima i 
mudrošću svojih vođa. 

 
 

P - Andrew pita, u ranijim ste videima spomenuli da ste puno stariji od nas. Uskoro ću napuniti 40 godina. 
Osjećate li bolove kao i mi u ovoj dobi? Je li vaša tehnologija u stanju eliminirati ovu vrstu starenja? Ako nas 
spase vaši ljudi ili netko od drugih koji sudjeluju, hoćemo li imati pristup vašoj tehnologiji kako bismo živjeli 
dulje bez boli? 

 
- Andrija, fizičke boli su rezultat života u nepovoljnim uvjetima kako bi se uravnotežila potreba za zdravim 
razvojem. Konzervansi koji se koriste u svim vrstama hrane, s ciljem dugog vijeka zaliha u distribuciji, čine 
da mnoge namirnice više štete nego koriste. Ali vaši laboratoriji trebaju ljude bolesne, da prodaju vaše 
lijekove. Zdravlje se ne cijeni nego se koristi kao gospodarski sektor. Na sljedećoj razini učestalosti, bolest i 
bol će biti stvari prošlosti. Jednog dana, sve što vaša "znanost skriva, iz čisto komercijalnih razloga, bit će 
dostupno stanovništvu kako bi se eliminirale ove aberacije ponašanja trenutnih predstavnika vaše planete. 
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P - pita Yorick, Proxy, naš prijatelj, ispitivao me o reptilsko-humanoidnim hibridima koji mijenjaju oblik, koji rade 
na poljima politike i izvještavanja. Prije ste rekli da su ti hibridi rad u tijeku, ali jesu li zapravo uspjeli na neki 
način, sada su stavljeni u naše društvo? 

 
- Proxy, nema mjenjača oblika. Iako se ne može stvoriti ovakav reptilsko-ljudski hibrid. Onog dana kad sretnete 
reptiloida shvatit ćete na što mislim.Teškoća je ista kao da pokušate križati aligatora s majmunom. Dosadašnja 
istraživanja su razina kromosoma i genoma. Do sada su generirane samo besmislene grdosije, nepraktične kao 
budući rasni hibrid. Ovi videozapisi za koje tvrdite da postoje, ako nisu lažni, mogli bi biti samo 
trodimenzionalni hologrami, a ne stvarni ljudi. 

 
 

P - Kaže se da smo u mogućnosti koristiti samo oko 10% našeg mozga, kolika bi bila sposobnost čovjeka 
sa sposobnošću da kontrolira 100% našeg mozga? 

 
- Tracy, vjerujem da ni vaš poznati znanstvenik Albert Einstein koji je bio podešen na razinu frekvencije jedan 
nije imao puno više od 10% aktiviranog mozga. U svrhu razumijevanja možete uzeti u obzir 7% aktivacije za 
svaku od 10 razina frekvencije treće dimenzije ili 70% ukupno. Ostalih 30% bit će pušteno samo u četvrtoj 
dimenziji. Da li trenutno, u najboljem slučaju Zemljani su 7% učinkovite aktivacije mozga. Na razini 
frekvencije pet do šest na kojoj se nalazimo na našoj planeti, blizu smo 40% aktivacije. Nemoguće vam je 
opisati što će se dogoditi kada jbudete imali aktivirano 100% mozga. 

 
 

P - Jack pita, može li čovjek prijeći Van Allenov pojas zračenja ako ne zašto? 
 

]- Jack, radijacija nije samo u pojasu oko vaše planete. Postoje tisuće područja u kojima različite vrste 
kozmičkog zračenja održavaju ravnotežu punjenja i pražnjenja. Svako živo biće koje putuje svemirom ima veze 
sa letjelicom koja koristi energetska polja kako bi spriječila djelovanje tih zona zračenja. Ako ste u svemirskom 
brodu, možete ići kamo želite, čak i blizu sunca, a da iznutra ne osjetite nikakav učinak. 

 
 

P - Yorick pita, Mythi dali se na Marsu sada može hodati bez umjetne pomoći, kao što ste rekli, njegova 
atmosfera sada postaje prozračna. Je li ijedan čovjek Zemlje hodao njegovom površinom bez ikakve 
pomoći, možete li pojasniti taj konkretan datum (hoće)? 

 
- Yorick Da, ljudi i reptiloidi sada mogu hodati planetom Mars normalno dišući. Trenutno je tamo 
puno aktivnosti. Tamo je već prebačeno mnogo opreme i kolonija je već ima dobar broj ljudi. 

 
 

P - Prijatelj pita, Mythi, Tko je taj, koji nam je poznat kao Jehova? 
 

- Prijatelju, Jehova je ime koje paleohebrejski ljudi koriste da imenuju tvorca svemira, svemoćnog. To je 
isto značenje za sve teozofske opise Boga u drugim jezicima i kulturama. To nije osoba, to je denominacija, 
koncept. 

 
P - Jacquie pita, želio bih pitati o holografskoj stvarnosti za svakoga od nas. Ako je netko svjestan kako misao 
privlači i stvara stvarnost, postoji li drugačija stvarnost za svaku perspektivu i skačemo li na svaku stvarnost dok 
biramo svoju perspektivu? 

 
- Jacquie, sva izvediva perspektiva, je unutar određene stvarnosti. Bilo koje holografsko okruženje, nije 

materijalna stvarnost. Možete se igrati, komunicirati i reagirati na najmodernije holografsko okruženje, ali ne 
možete živjeti u tom okruženju. Realnost treće dimenzije je mjesto gdje možete komunicirati i živjeti, fizički 
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gledano. Ne postoji način za razmjenu stvarnosti. U svakoj fazi svog razvoja vi ste u stvarnosti unaprijed 
postavljeni na svoj status kvantne materije. 

 
 

P - Neki prijatelji pitaju, Mythi, kada će Japan potonuti? Hoće li to biti prije dolaska Zvijezda smeđih patuljaka? 
 

- Prijatelji, Japan će uskoro pretrpjeti veliki teritorijalni gubitak. Nalazi se na mjestu konvergencije tektonskih 
ploča gdje svaka od njih može izazvati veliku katastrofu. Sve regije za koje se zna da su nestabilne trebale bi biti 
evakuirane, uključujući glavni grad. Kao što sam već spomenuo, vlada je praktički nemoguće izvršiti ovakvu 
evakuaciju, tako da ovaj tehnički ćorsokak neće dovesti ni do kakvog rješenja za ove regije. Ovisno o 
vremenskom razdoblju između uzroka i posljedice, dio stanovništva može imati vremena da se preseli u druge 
stabilnije regije. Približavanje Patuljaste Zvijezde pokrenut će pomicanje tektonskih ploča diljem planete tako 
da Japan nije jedini, ali može biti prvi, a slijede ga redom sve zemlje koje se tiču pacifičkog vatrenog prstena.. 

 
 

P - Tade pita, kako to da sve vanzemaljci loši i dobri, taj tajanstveni tip u pentagonu koji je ponudio promjenu 
svijeta itd. uvijek se obraćajte samo SAD-u. Što je s Indijom, Rusijom, Kinom da se o njima tako malo govori? 

 
- Tade, mnoge vaše vlade sada imaju izravan kontakt s tim vanzemaljcima, ali u početku je američka vlada 
imala prvi kontakt. Okupljeno je "vijeće" predstavnika planete i napravljeni su svi aranžmani za "suradnju". 
Sjedinjene Države su osigurale sve potrebne objekte na svom teritoriju, a "vijeće" je osiguralo sredstva. Svi 
izvanzemaljci zarobljeni živi prosljeđuju se u te središnje baze gdje se druge rase mogu pozvati da im se 
pridruže u sporazumu o suradnji. Prije nekoliko godina, kada je vaša vlada provodila plan lažiranog 
događaja protiv vlastitih građana rušeći neke zgrade, Arkturijanci su to iskoristili kako bi prisilili na povratak 
osam članova istraživačkog tima koji su bili zatočeni na otoku u Atlantiku. Amerikanci su ih držali u 
zatočeništvu sedam mjeseci i htjeli su iznuditi sporazum o suradnji. Arkturijanci su iskoristili trenutnu zbrku 
i dali ultimatum ispalivši snop energije u Pentagon. Američka vlada je odmah oslobodila tim. 

 
 

P - Panos pita, ovdje u Grčkoj imamo drevni hram (5000. pr. Kr.) za boga Apolona za koji su rekli da ga je ostavio s 
drugima, a oni su otišli na planet Sirius i vraćaju se 2012. Ima li istine u tome? 

 
- Panos, nekoliko rasa je bilo u kontaktu s vašim drevnim civilizacijama. Nakon Krugova sa Plejada, Siriusove 
humanoidne rase, kao i rasa Siriusovih reptila, imali su nekoliko kontakata s grčkim vođama u različito 
vrijeme. Ove priče imaju utemeljenje u stvarnosti jer su vođe oduvijek doživjele kontaktna iskustva stvarnih 
uvida u holograme, razorivih svjetlosnih snopova ili podizanja teških stijena "od strane bogova". Možda čak i 
činjenica da su ostavili poruku vraćanja u ovom razdoblju može biti istinita, jer neke od tih starih rasa 
trenutno pomažu u procesu prolaska planeta u novu Eru. Tko zna nakon što Zemlja uđe u odbor Galaktičke 
Zajednice, te drevne "bogove" bi se moglo predstaviti Grcima, ne kao bogove, već kao njihovu novu braću i 
sestre. 

 
 

P - Loreli pita, Mythi, ako će se planirani događaji anti-Krista kako je najavljeno u bibliji ipak dogoditi nakon što 
se planet x pojavi na sceni? Znate li tko je anti-Krist i ako jeste, možete li nam reći? Je li on princ William zvani 
reptilska rasa novog svjetskog poretka? 

 
- Loreli, pojam anti-krista zapravo nije osoba. Pogreška je pokušati uprijeti prstom u jednu ili drugu osobu. 
Anti-krist predstavljaju svi koji surađuju u stvaranju trokuta “moć, zlostavljanje i nekažnjivost”. Oni koji sebe 

smatraju iznad zakona, iznad života, zdravlja i sudbine čitavih populacija, religiozni bez ikakve pristojnosti, svi 
se udružuju u "entitet" spomenutog anti-krista. Beskrupulozna elita koja sada zajedno upravlja planetom 
tvori glavu, trup i udove Anti-Krista. Predstavlja vječnu borbu mačevaoca protiv zmaja, gdje je sve zapravo 
konceptualno. Vrijeme je da se svijet oslobodi crnih aura, a ujedini one svijetle. 
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Video 54 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video pedeset četvrti - 23. srpnja 2011. 
 
 

P - Paul pita, Mythi, vjeruješ li da se na našem Mjesecu tijekom tog razdoblja događaju ozbiljni događaji? 
 

- Paul, mjesec je preventivno potpuno evakuiran. Kao što sam rekao, tamo su već instalirane neke jedinice 
potiska kako bi se omogućile korekcije orbita ako bude potrebno. Dvije svemirske letjelice Plejada bit će 
dodijeljene za moguće presretanje velikih asteroida od kraja listopada.Pojas asteroida pretrpio bi veliku 
nestabilnost s prolaskom Patuljaste Zvijezde kroz njega, tako dobro planiramo moguće puteve sudara 
asteroida, dok mnogi drugi mogu nasumično pratiti gravitacijsko polje Patuljaste Zvijezde koja ide prema 
Zemlji i Mjesecu. Zanimljivo je da dajete imena mjesecima drugih planeta, a svoj nazivate jednostavno 
"mjesec". Mi vaš planet Zemlju zovemo "Tiamat", a vaš mjesec "Vanis".Nadamo se da će "Vanis" preživjeti 
ovaj događaj. 

 
 

P - Pita prijatelj, a na Zemlji, što se događa u ovom trenutku? 
 

- Prijatelju, Zemlja se već počela polako ljuljati oko svoje osi, kao što neki od vas možda već bilježe; vaši 
znanstvenici znaju, ali im je onemogućeno objavljivanje u medijima. Slojevi magme počinju se pomicati ispod 
kore planeta i to dovodi do neravnoteže osi rotacije. To će učiniti da vaš mjesec i sunce promijene svoj 
položaj u odnosu na ono što ste navikli vidjeti. Velika količina kiše i snijega u nekim slučajevima povezana je s 
vulkanskim zagrijavanjem ispod polova, zagrijavanja oceana zbog podmorske vulkanske aktivnosti i velikog 
povećanja incidencije kozmičke energije koju kanalizira Patuljasta Zvijezda na južnoj hemisferi. Relativna 
vlažnost nikada nije bila toliko opterećena globalno i ovaj faktor uzrokuje omekšavanje mnogih regija koje 
propadaju pod vlastitom težinom. Uz zagrijavanje uzrokovano pomicanjem slojeva magme, podzemne 
naslage vode bi mogle ispariti u atmosferu, a naslage nafte i plina pod visokim tlakom u donjim slojevima kore 
mogu početi istjecati i gorjeti. Ako pukotina presječe vaš Bliski istok, milijarde barela nafte pretvorit će regiju 
u golemo jezero nafte. Sve to mi pratimo. Imamo opremu za prijenos molekularnog transporta, koja može 
prenijeti ove materijale kroz energetske zrake do sigurnih mjesta u svemiru, dekontaminirajući regiju. 

 
 

P - Steven pita, Mythi, je li istina da će prolaskom Patuljaste Zvijezde magnetska energija izbrisati sva sjećanja 
i inteligenciju iz naših umova, ako ne zaštitimo mozak nekakvom metalnom kacigom? 

 
- Steven, interakcija gravitacije između planeta zapravo ne utječe na moždane valove. Mozak je 
magnetski izoliran. Ako govorimo o zračenju, drugačija je priča. Zračenje ovisno o vrsti i intenzitetu može 
uzrokovati "kratki spoj" u razmjeni električnih impulsa između neurona i spaljivanje živčanih završetaka, 
zbog preopterećenja. Ova cerebralna paraliza može biti privremena ili trajna, ovisno o izloženosti. 

 
 

P - Pitaj Todore, što se dogodilo sa Zemljom i Zemljanima prije 3600 godina, posljednjim posjetom Nibirua? 
Kako je opstao život na Zemlji? 

 

- Todor, prethodni prolazi Nibiru-a, bili su previše katastrofalni. U posljednjem prolazu prouzročio je katastrofe 
koje su kulminirale "Izlaskom" (Exodus) citiranim u vašim starim spisima i propadanjem egipatske civilizacije. 
Sve su drevne civilizacije u to vrijeme bile opremljene velikim kompleksom tunela i podzemnih objekata, a 
sve njihove konstrukcije bile su u čvrstoj stijeni kako bi se spriječilo zračenje. Uvijek vođeni "bogovima". 
Maje, Inke, Asteci u Južnoj i Srednjoj Americi, Hopi u Sjevernoj Americi, među mnogim drugim kulturama 
Azije, svi su oni držali podzemne objekte kako bi preživjeli kataklizme najavljene njihovim duhovnim vođama. 
Priroda se lako oporavlja kada je ostavljena sama, uvedene su vrste faune i planet je nastavio svojim tijekom 
razvoja za posljednji korak kao naselje, završavajući sada sa svima vama kao svjedocima. 
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P - Pita prijatelj, u što možemo vjerovati? Znanost, religija, vlada? Tko nas može podržati u ovim trenucima? 

 
- Prijatelju, znanstvenici ponekad izgube veliki dio inkarnacije posvećeni određenom projektu, zatvoreni u 
svojim laboratorijima, neki su željni slave, drugi žele pozicijui ili profit, a malo iz altruizma za čovječanstvo. 
Odnosno, postoje znanstvenici i znanstvenici. Isto je i s religijom, postoje vjerski i vjerski; Tu su oni sa čistim 
namjerama i borbom za smanjenje neznanja i patnje, te fanatici koji žele politizirati i manevrirati 
neznanjem. Na vašoj planeti kažu da ako je bilo koji političar dobronamjeran, ima samo dva puta, da se 
okrene prema korumpciji ili da napusti politiku, odnosno da postoji samo jedna vrsta političara!. Zaključno, 
u vašem sadašnjem stupnju društvenog razvoja dvije su strane medalje za sve osim za politiku. Zapravo, 
imat ćete samo jedni druge, oni koji žele mir i poštuju različitosti, bi se trebali pridružiti onima koji vam 
mogu pomoći u ovim izvanrednim situacijama, a ne se dati vašoj "vladi" da vas odvedu gdje god da je 
to,čekajući pojačanje koje može doći s naše strane kad se prašina slegne. 

 
 

P - Maya pita, Mythi Što biste učinili da uvjerite (s dokazima) skeptika da se smeđi patuljak približava, znajući da 
je to gotovo nemoguće u tako kratkom vremenu ili bi to već svi na Zemlji primijetili? 

 
- Maya, ako ga netko u zvjezdarnicama postavljenim u dvorištima ili u planinama je do sada nije vidio, ne 
znači da vaše vlade to ne prate. Teleskop WISE ostaje aktivan, ali prenosi samo vojnu frekvenciju. Teleskopi na 
Antarktiku također su postavljeni prvenstveno kako bi pratili dolazak Patuljaste Zvijezde koja se diže pod 
kutom koji je vidljiv samo na geografskoj širini od 90 stupnjeva južno. Trenutno se penje prema suncu, a 
uskoro će se vidjeti na gotovo svim geografskim širinama na Zemlji. Ne mogu ništa učiniti da bilo koga 
uvjerim, uvjerit ćete se sami. 

 
- Prijatelji, primijetio sam u ovim mjesecima razgovora koje smo vodili, da će Zemljani biti dobra nova 
zajednica, neki od vas imaju mnogo razboritosti, sentimentalni su i najčešće strastveni. U pravom kontekstu, 
brzo će se razvijati mogućnosti kulturnog i tehnološkog razvoja. Zakoni svemira nisu tako komplicirani kao što 
se čine u trećoj dimenziji. S vremenom ste razvili romane vezane za međudimenzionalne stvarnosti, putovanja 
u slojeve vremena, neba, pakla i čistilišta, sve proizvodi umova željnih razvoja. Ovo označava veliku maštu koja 
se lako prilagodi novim idejama i novim stvarnostima u odnosu sa mnogim bizarnim situacijama koje ćete 
saznati u suočavanju sa svim vrstama čudnih bića koja nastanjuju ovu treću dimenziju. Postoje stotine razina 
virtualne stvarnosti, mjesta na kojima nije sve onako kako se čini, već ono što drugi žele da se pojavi. Još 
mnogo je toga za naučiti, sve u trećoj dimenziji. Tisuće godina znanja koje se još treba asimilirati, i još uvijek 
nemati pojma što vas čeka. Daleko ste od "drugih dimenzija" ili "paralelnih svemira", sve je to priča koja će se 
dešifrirati u sljedećih 20.000 godina. Prolazeći kroz ovu fazu otkrivanja tko ste i što radite ovdje u svemiru, sve 
će postati logičnije i vaš um će automatski biti usmjeren naporima na ono što je stvarno važno, na vaš osobni 
razvoj svog tijela i duše. 

 
U vašoj sadašnjoj konjunkturi ste još uvijek usredotočeni na sebe, a niste u skladu sa svemirom kao što 
ćete biti u ovoj sljedećoj fazi koju će iskusiti oni će biti spremni za to. Odatle ćete shvatiti da nitko ne 
posjeduje 

ništa u svemiru; sve je razmjena u kojoj svi žele biti dobri sa drugima jer će vam oni pomoći kada vam je 
najpotrebnije. Možete li se osjećati dobro kada jedete za svojim stolom u udobnosti svog doma, znajući da je 
vaš susjed gladan i da spava na otvorenom? Pa, priznali to ili ne, to se događa u vašem sadašnjem društvu, 
gdje vam može biti muka razmišljajući o tome, ali nemate inicijativu da nešto učinite po tom pitanju. Kada 
društvena nepravda počne na vrhu, vaši vladari poznati su po tome da korumpiraju ljude koji žele tu 
nepravdu diskreditirati, jer obični građani mogu učiniti nešto da promijene kontekst stvari. Stoga pravedno 
društvo počinje sa pravednom vladom. Ovdje smo jer su naša društva već u ravnoteži; imamo pravdu i 
slobodu da se sami razvijamo kako bismo mogli donirati svoje vrijeme i napore da pomognemo društvima 
poput vašeg da se pravilno razvijaju. Jednog dana će vaše društvo učiniti isto za druge, a sve će imati svrhu u 
razvoju našeg svemira. 
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Imajte na umu sljedeće, planet Zemlja ili Tiamat će se preseliti u novi frekvencijski pojas, bez obzira na 
prolazak Patuljaste Zvijezde (Nibiru) ili ne, tako će svih sedam milijardi ljudi biti preraspodijeljeno na svoja 
prava mjesta na ljestvici razvoja svim sredstvima koja su unaprijed određena zakonima prirode koji upravljaju 
harmonijom i ravnotežom koja održava svemir u pokretu. Ovi zakoni su nepromjenjivi, možete pokušati 
usporiti njegove učinke na neko vrijeme, ali samo gubite dragocjeno vrijeme svoga razvoja. Sve u svemiru da 
bi postojalo, mora odgovarati svojoj suprotnosti, da objasnim, proton ima pozitivan naboj samo ako postoje 
negova suprotnost (elektroni) s negativnim nabojem. Za postojanje razlike potencijala potrebne su dvije 
reference. Razlika potencijala između dva plana postavlja količinu kvantne energije koja je dostupna između 
dva plana kao vakuumski kondenzator. Umnožavanje ili višak kvantne energije koju stvara prostor između 
ravnina teče i hrani te iste ravnine koja se održava kroz takozvane crne rupe. Svemir je stabiliziran kao vječni 
glavni generator, a ovu kvantnu energiju generira sve što u njemu živi i raste. Kada avioni udare u granično 
opterećenje mnogo veće nego što je potrebno za balansiranje sustava, uzrokuju takozvani "veliki prasak" 
(explozija zvučne barijere) ili nalet energije kao duboko pražnjenje na suprotnoj strani, pokrećući širenje 
novog svemira, paralelno s originalom iz kojeg je postao i tako dalje. Ovo je primjer znanja koje ne donosi 
nikakav praktičan učinak vašoj stvarnosti, dakle, u smislu znanja; sve se mora dogoditi u pravo vrijeme da bi 
imalo neku stvarnu vrijednost. 

 
 
 

Video 55 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti peti - 31. srpnja 2011. 
 

P - Maya pita, ako se ništa ne dogodi u sljedećih 30 dana u pogledu vidnog polja za navodni 'nebeski objekt', 
hoćete li prestati 'kanalizirati' svoju mudrost Zemljanima? 

 
- Vidi Maja, ako se ništa ne dogodi, bit će zato što se nešto dogodilo.Ako Galaktička Zajednica odlući promjenu 
putanje Patuljaste Zvijezde, što se čini vrlo malo vjerojatnim, to bi moglo promijeniti činjenice. Mogao bih s 
vama napraviti iskustvo za svoje zapise kako bih izmjerio vaš stupanj evolucije ponašanja, prije neposredne 
katastrofe, što trenutno također nije slučaj. Dakle, ako se ništa ne dogodi bez odgovornog razloga, mogu 
prestati odgovarati na pitanja ako je to najbolje za vas. U svakom slučaju, moja misija ovdje je skoro gotova, ali 
trebao bih sudjelovati u prvim kontaktima između naših civilizacija. No, budite spremni da vas ne zateknu 
događaji ovog kraja Ere. 

 
 

P - Soren pita, što će se dogoditi ako se pokaže da je komet samo komet i da se ne pojavi patuljasta zvijezda? 
Hoće li svi pogledati sljedeću informativnu stranicu koja govori o nadolazećoj budućoj transformaciji? 

 
- Soren, prema novinskim izvješćima, tijelo (jezgra stare planete) koje prethodi Patuljastoj Zvijezdi jako se 
ubrzalo u približavanju Suncu, jer nije običan komet, masivan je kao smeđi patuljak s velikim i jakim 
gravitacijskim 

poljem, te je u pratnji neke manje letjelice. Prvi koji će se pojaviti početkom rujna je ovo nebesko tijelo. Od 
rujna ćete moći vidjeti ovaj pristup i spremite se poduzeti inicijative za pripremu za događaje koji slijede. 
Emitovat će svjetlo, jako i plavo koje će svi moći vidjeti. Nakon ovog prolaska tako blizu Zemlje u listopadu i 
studenom, on će biti izvan svoje putanje zbog Zemljine gravitacijske sile i izgubit će se u svemiru. Možete ga 
smatrati Plavom Kačinom. Njegovo gravitacijsko polje prouzročit će velike promjene na planeti, a neke asteroide 
iz asteroidnog pojasa će privući nakon prolaska, te bi mogli pogoditi Zemlju u vašoj regiji Bliskog Istoka. 
Patuljasta Zvijezda se nije ubrzala toliko kao pseudo masivni "komet", i treba je promatrati sekvencijalno s 
razmakom od nekoliko mjeseci kao Crvenu Kačinu. Ne znamo imaju li Krulianci ili Galaktička Zajednica neke veze 
s ovim ponašanjem, ali ćemo saznati koji je točan vremenski odnos ove promjene brzine približavanja između 
njih dvoje. Čini se da je razlika u pristupu ubrzanja prirodan odnos između koncentracije mase, inercije i jakosti 
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gravitacijskog polja svakog od njih, u odnosu na Sunce. Raspored događanja ostaje nepromijenjen. Budite 
spremni na ovaj odlomak jer su učinci prethodno prognozirani, kao povećana vulkanska aktivnost, nepredvidivo 
vrijeme, velike promjene oceanskih struja, deaktiviranje energetskih mreža i satelita, sve između rujna i 
prosinca ove godine. Tijekom 2012. godine atmosferski fenomeni i tektonske prilagodbe na planeti nastavit će 
se stabilizirati, što će kulminirati definitivnom promjenom polariteta geomagnetske mreže u prosincu 2012. 
godine. U 2013. godini započet će obnova glavnih zajednica koje će se obnoviti i prilagoditi ovoj novoj 
stvarnosti. 

 
 

P - Jose pita, Mythi, je li istina da se Nibiru može prenijeti u roku od nekoliko sekundi? Da li se o dolasku Nibiru-
a tek treba odlučiti? Ako je tako, zašto bi to učinili? Je li lord Anu vođa Galaktičke Zajednice? Je li ovaj entitet 
kolega član GZ ili iz ratoborne rase? 

 
- Jose, kao što sam upravo objasnio, orbite i brzina se mogu promijeniti kada postoji temeljita studija svih 
mogućih posljedica u kratkom, srednjem i dugoročnom razdoblju. Ne postoji koncept trenutnog prijenosa 
nebeskih tijela. Nema lorda Anua, odbor Galaktičke Zajednice ne vodi niti jedna osoba, veći je konsenzus 
predstavnika svih podružnica. Doduše, ima više ratobornih društava od drugih, ali danas se te snage koriste 
za zaštitu zajedničkog skupa od agresora. Postoji nekoliko udruga rasa koje potječu od insekata i neke vrste 
reptiloida koji ne prihvaćaju pravila zajedničkog života večine humanoidnijih galaktičkih zajednica. U tim 
paralelnim asocijacijama, neke od njih, s dovoljno vatrene moći, često uzrokuju velike probleme u cijelim 
solarnim sustavima. Problemi postoje na svim razinama treće dimenzije, ali mi uvijek pokušavamo napraviti 
kompromis i postići konsenzus. 

 
 

P - Pita prijatelj, Mythi, Betelgeuse, sunce u zviježđu Orion će upravo eksplodirati, kao što je NASA najavila 
za 2012. godinu? 

 
- Sunce koje zovete Betelgeuse u zviježđu Orion eksplodiralo je prije mnogo stoljeća, to ćete shvatiti tek za 
38 godina. Pitanje dezinformacija ključno je za stvaranje virtualne stvarnosti od strane vaših elita, kako bi se 
što duže održali, čime se sprječava vaša organizacija za buduće događaje. 

 
 

P - Chuck pita, Mythi, kada će vaša vrsta sletjeti i obavijestiti ljude da postoji drugi život u svemiru? Kada naše 
vlade neće postojati i kada ćemo moći slobodno trčati na planetu? Koja je razina frekvencije čovjeka kada mu je 
više stalo do dobara svoje planete nego što mu je stalo do drugih ljudi? 

 
- Chuck, humanoidne rase koje su prijatelji ove kolonije, trebali bi biti prisutni tijekom velikih događanja 
krajem godine i tijekom preseljenja u područja za koja smatrate da bi trebala biti idealna za vaše preseljenje. 
Možete biti sigurni da će biti preostalih kampanja vaše vlade protiv našeg kontakta i navodnih loših namjera 
u našim postupcima, uključujući krivotvorenje napada i istrebljenja ljudi koji pokušavaju natjerati 
stanovništvo 

protiv nas i odvođenje u zatočeničke logore prethodno definirane za provjeru preživjele populacije. Ovo je 
bila tema s kojom bih želio dalje djelovati, ali budite spremni na veliku kampanju u kojoj se navode opasni 
vanzemaljci. Nemojte da vas elita zavara u svom pokušaju smanjenja populacije, svi vanzemaljci koji 
pokušavaju uspostaviti kontakt s vama u ovim događajima, rase su prijateljski nastrojene i pod nadzorom 
Galaktičke Zajednice. Sadašnji čelnici planeta uglavnom su marionete sustava nametnutog od strane elite; 
mnogi od njih se ne slažu sa situacijom, ali nemaju dovoljno jaku osobnost da napuste svoje pozicije. Ovi 
slaboumni ljudi sigurno će biti izvan novog frekvencijskog pojasa planeta i više neće biti ovdje u sljedećoj 
generaciji. Vidite, potrebna vam je samo kap otrova da kontaminirate punu čašu kapljica vode. Nova Zemlja će 
filtrirati sve ove potencijalne otrove i omogućiti protok čiste vode. 
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P - Jack pita, očekuje se veliki potres na sjeveru Japana, magnitude 8,9 ili 10. Znate li kada će se to dogoditi? 

-Jack, do kraja ove godine gravitacijska interakcija će uzrokovati mnoga tektonska kretanja na planeti. Točne 
datume je teško procijeniti jer se tim događajima dodaju mnoge varijable. Japan je gusto naseljeno mjesto i 
trenutno najkritičnija regija planete. Japan bi mogao izgubiti velik dio svog teritorija, od sredine kolovoza 
situacija bi u svakom trenutku mogla postati katastrofalna. Iskorištavajući ovo pitanje, sjevernoamerički 
teritorij će doživjeti velike promjene u istom tom razdoblju, a to će pokrenuti proces kaosa u cijeloj 
Sjevernoj Americi, uključujući Karibe i Srednju Ameriku. Europu, Aziju, Oceaniju, Južnu Ameriku, kao i polovi 
bit će pogođeni slijedom događaja. 

P - Rose pita, Mythi, gravitacija je ogroman izvor energije. Ljudi su ga razvili samo da bi bili ismijani i nestali. 
Znaš li o čemu govorim? 

- Da, Rose, interakcija gravitacije je ono što održava sve u ravnoteži u svemiru. Kada imate pravu tehniku i 
prave materijale, možete koristiti gravitaciju za stvaranje uređaja koji mogu raditi kontinuirano, generirajući 
čistu i besplatnu pokretačku snagu. Gravitacija koja održava ravnotežu sustava ključ je za kretanje svemirskih 
letjelica. Interakcija s gravitacijskim poljima je poluga koja upravlja magnetskim unipolarnim snopom, koji će 
voziti velike brodove kroz solarne sustave. Kada želite premjestiti letjelicu s jednog planeta na drugi u 
Sunčevom sustavu, ona koristi tunele gravitacijske energije, koja održava planete povezane jedni s drugima. 
Dobivena brzina je što veća u tim tunelima. Kao primjer, naša svemirska letjelica može putovati od Zemlje do 
Mjeseca kroz tunel gravitacijske energije za četiri minute. Vaše vlade imaju na zalihama mnoge od ovih 
tehnologija, ali to su povjerljivi podaci. Namjeravaju ih koristiti u drugom gospodarskom kontekstu, jer ako 
se koriste u sadašnjem kontekstu, to bi izazvalo gubitak kontrole nad vašim elitama koje dominiraju 
trenutnim industrijskim parkom. 

Poruka svima: - Prijatelji, vi ste skupina zainteresirana za informiranje o ovoj krizi koja već utječe na planet i sve 
žive od prošle godine. Ova kriza će proći kroz razdoblje kaosa i samo će spremni shvatiti i svjesno prihvatiti 
događaje.Postoje oni koji se boje ovih vremena promjene, a postoje i oni koji to vide kao jedini način da se 
planet fizički i duhovno izliječi. Promjena je neizbježna, bit ćete svjesni kao grupa aktivne uloge u ponašanju svih 
koji mogu čuti vaše smjernice. Jednom kada simptomi postanu jasni općoj populaciji, vaša će uloga početi imati 
smisla i može napraviti razlika za druge. Vaša ranjivost bez komunikacije ili električne energije u najugroženijim 
regijiama ovisit će o vašoj spremnosti za ove situacije bez očaja. Moj savjet je da napravite popis gdje možete 
kupiti stvari potrebne i bitne za opstanak daleko od velikih gradova.Nije potrebno žuriti, učinite to samo kada 
se sagledaju činjenice koje se stvarno događaju. U izvješćivanju o nečemu vidljivom na nebu, imat ćete 
nekoliko dana do kolapsa monetarnog sustava, tako da možete brzo dobiti prethodno organiziran popis koji se 
sastoji od stavki poput malog generatora, goriva, električnog štednjaka, alata i pribora, materijalne rasvjete, 
lampione i punjive baterije, jednokratne upaljače, lijekove kao što su analgetici, protuupalni i antibiotici te 
svu dugotrajnu hranu koju možete pohraniti. Pokušajte kupiti netransgene žitarice jer se namjerno 
modificiraju kako bi izazvale sterilitet. Pokušajte nabaviti radio komunikaciju i antenu koja se može ugraditi u 
vaše vozilo ili 

mjesto utočišta za komunikaciju s drugim grupama.Budite oprezni u korištenju radija jer će pobunjeničke 
skupine znati vašu lokaciju kako bi preuzele zalihe. Koristite radio samo kada ste sigurni da vaše vlasti ne traže 
skupine ljudi u vašoj regiji. Ne zaboravite ponijeti svoja mala računala i diskove s informacijama o vašoj 
kulturi, vašim lokalnim običajima, informacijama o planeti prije promjena, da se prikažu novim generacijama; 
vrlo je važno za spašavanje vaše kulture. 

Vi ste ovdje na planeti iz unaprijed definiranih razloga, nije puka koincidencija da ste izabrani da sudjelujete 
u svemu ovome, zamislite da će vaše sudjelovanje u ovom odlomku Ere planete biti u vašem kurikulumu za 
cijelu vječnost. Razdoblje u kojem je Zemlja dostigla zrelost i uravnotežila auru, te je došla u kontakt s vašim 
bliskim stvorenjima iz svemira. U tom razdoblju doživjet ćete ekscese svojih korumpiranih vlada, patiti za 
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patnju svog naroda, asimilirati koncepte svega što nije idealno za pravedno društvo, znajući da ste spremni 
voditi oživljavanje i provedbu ovih ideala iskovanih željezom i vatrom u vašoj savjesti kako biste postali 
društveni vođe i svjesni savjetnici u vašim budućim inkarnacijama u ovom novom kontekstu.Ako je moj mali 
dio u ovom razgovoru možda pomogao nekima od vas da preispitaju svoje koncepte života, bio je to doprinos 
na koji sam ponosan kada ću pričati ta iskustva svojim potomcima. 

 
 
 

Video 56 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti šesti - 3. kolovoza 2011. 
 

P - Mythi, Maya, Paul i još neki prijatelji pitaju za više detalja o Eleninu i Patuljkoj zvijezdi, možete li pojasniti 
ovu stvar? 

 
- Ok prijatelji; budimo malo konkretniji. Komet Elenin (Plava Kačina) Tip: Čvrsta jezgra srednjeg promjera 4,5 
km (2,8 milja). Koma: prašina i plinovi s utjecajem gustoće od 74 000 km. Nakon prelaska asteroidnog 
pojasa hvatanja više materijala (asteroida i prašine) povećat će promjer kome za cca. 100.000 km (62.500 
milja). Prosječna brzina: 53.700 milja na sat. 

 
- Blizina Zemlje: cca. 37.500 milja tijekom listopada/2011. 

 
- Patuljasta Zvijezda – Nibiru (Crvena Kachina) Tip: Sunčev sustav sa šest velikih planeta koji kruže u 
orbiti, ukupnog promjera od cca. 170.000 km (106.000 milja). Masa: cca. 3,5 x masa Jupitera. Prosječna 
brzina: 
22.000 milja na sat. Blizina Zemlje: cca. 10 800 000 milja moguće tijekom studenog 2011. 

 
Vjerujem da su ograničenja koju su Krulianci ostvarili sa Patuljastom Zvijezdom prije nekoliko tjedana je 
doslovno oslobodila jezgru planeta koja je putovala svojom gravitacijskom silom, a koja se sada približava prvom 
kao "komet Elenin". Vidite, Galaktička Zajednica ne priopćava sve donesene odluke; komunicira samo o 
vremenu događaja kada su konačno definirani. Imajte na umu da je prosječna brzina njih dvije (Nibiru i comet 
Elenin) bila prilično različita u pristupu Sunčevom sustavu (gotovo dvostruko), pa je razlika između prolaza bila 
cca. 12 mjeseci. Brzina Patuljaste Zvijezde (Nibiru-a) može se povećati ako postoji velika solarna geomagnetska 
reakcija na njegov pristup, a to bi moglo pospiješiti njezin dolazak za nekoliko mjeseci ili dana prije comete 
Elenjin, kao i da promijeni svoju orbitu na bliže Zemlji, uzrokovanu vektorom koji je rezultat centrifugalnog 
učinka na njegov perigej. Prolaskom Patuljaste Zvijezde, orbite nekih planeta mogu se promijeniti u Sunčevom 
sustavu, posebno Mars bi mogao biti bliži Zemljinoj orbiti, i Merkur koji će možda povući Patuljasta Zvijezda i 
Venera, koji bi moglao imati orbitu bližu Suncu. Zemlja je možda malo promijenila svoju orbitu na dalju od 
Sunca, što bi moglo rezultirati da prosječna temperatura na planeti padnei za tri stupnja Celzijusa. Krulianci su 
već naznačili da bi Sunce moglo imati neke neočekivane reakcije kako bi se približilo svom maksimalnom 
radnom ciklusu. Oni su na mjestu, pomno prate ova dva događaja sa svojim letjelicama, kako bi pokušali 
minimizirati učinke ako to bude krajnje potrebno. Postoji mogućnost da Galaktička Zajednica dopusti velikom 
svemirskom brodu Krulianaca, koji prati komet, da prođe pored Zemlje s isključenim poljem nevidljivosti, tako 
da bi populacija kao cjelina, mogla po prvi put vidjeti istinitost činjenica i znati da smo ovdje. Naše je zapovjedništvo 
glasalo za ovu odluku. Plejadinci su na mjestu kako bi spriječili bilo kakve ekstremiste Zemljana da pokušaju pokrenuti 
bilo kakvu ofenzivu na Kruliance, kao da i manji brodovi također mogu biti vidljivi. Ovo bi u početku moglo uplašiti 
mnoge ljude, ali ljudi poput vas koji znaju činjenice mogu pomoći drugima da shvate što se zapravo događa. Vi ste 
informirani i to je također društvena odgovornost koju primate.Da vidimo što će se dogoditi. 
Nastavljam gledati i dalje vas obavještavati o tome. 

 
 

P - Prijatelj pita, Mythi, kako se naš planet nastavlja destabilizirati zbog učinaka spomenutih u prethodnim 
izjavama, a elite hrane vatru dezinformacijama, biste li očekivali da vidite savez između Reptiloida i njihovih 
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Sivih koji rade s elitama da, kako da kažem, započnu lažni rat ili invaziju protiv nas? To bi razvilo mržnju prema 
humanoidima protiv svih nezemaljskih bića i povećalo bazu moći elite. Hoćemo li biti sami dok se prašina ne 
slegne? 

 
- Prijatelju, kao što sam objasnio u prošlosti, Reptiloidi, saveznici vaše trenutne elite neće izravno sudjelovati 
ni u kakvom genocidu. Oni čak mogu pojaviti sa svojim svemirskim brodovima, ali oni koji će pokrenuti aktove 
rata protiv vas će biti vaše vlade. Reptiloidi ne žele proći nadzor Galaktičke Zajednice, jer se ni na koji način ne 
smiju izravno miješati u humanoide na planeti, a da budu politički kao što su bili igrajući ulogu "gostiju". Znamo 
da će ovakvu vrstu scenarija kreirati vaša vlada jer su već imali napredne holografske tehnike sa 
Reptilianskim znanstvenicima za ovu vrstu "prezentacije". Ali ljudi na planeti uskoro će shvatiti tko je tko u 
kontekstu opstanka i reorganizacije.Djela vaše vlade neće proći nezapaženo i to će izazvati veliki preokret u 
vašim sugrađanima. Uskoro će svi shvatiti od koga se moraju braniti. Kratkoročno će vaša vlada pokušati 
izvršiti nasilno razoružanje stanovništva i zatvoriti vašu trgovinu oružjem i streljivom kako bi spriječila otpor. 
Sva vaša osobna komunikacija bit će cenzurirana i podložna lokaciji. Građanska prava će biti ukinuta, kao i 
slobodno kretanje vozila. Imat će pravo na hranu, lijekove i smještaj samo oni koji se slažu da sa "slobodnom 
i spontanom voljom" dođu pod "tutorstvo" vlade, u mjesta "zatočenja". 

 
U početku morate napraviti prve korake za sebe. Svoju pomoć možemo najaviti tek kada se utvrdi da je 
situacija pojedinih grupa izmakla kontroli. U mnogim slučajevima možemo se suočiti s vašim vojnim snagama 
kako bismo spriječili neselektivno istrebljenje izoliranog ili opkoljenog stanovništva. Vjerujem da će naredbe 
biti jasne kako bi se zaštitilo preostalo stanovništvo. 

 
 

P - Mary pita, Mythi, zbunjena sam redoslijedom događaja. Kada bi moglo doći do izbacivanja koronalne mase? 
Kako ćemo znati? 

 
- Marija, reakcije i izbacivanja Sunčeve mase rezultat su neravnoteže geomagnetskog polja Sunca kada su pod 
magnetskim utjecajem masivnih svemirskih tijela. To uzrokuje rupe doslovce između linija solarnog 
magnetskog polja, oslobađajući prostor za veliku količinu energije koja se zrači. Kada se objekt uljez nalazi 
između Zemlje i Sunca, privlačeći solarne baklje, jer će biti povezan sa Suncem kroz tunel gravitacijske sile, što 
će natjerati ovaj objekt da napravi rezultirajuću krivulju na vrhu svoje orbite.Samo kao primjer, ako ste trčali i 
držali grm kako bi napravili brzi zavoj, savijat ćete grm u svom smjeru dok on apsorbira vašu inercijsku težinu 
dok reagira u suprotnom smjeru, zar ne? U slučaju Sunca, dio te sile uzrokuje gubitak mase izbacivanjem u 
smjeru agresorske sile. Zemlja će biti upravo ono područje gdje je ta sila veća, na vrhu krivulje orbite, pa će 
ona biti meta ovog energetskog izbacivanja. Do ovih naleta energije potrebni su sati pa neće biti ozbiljan 
problem zbog kojeg se možete sakriti od sunca, ali u slučaju satelita, električnih mreža i elektronike, će biti 
kobni. 

 
 

P - Jose pita, da li bismo imali pljusak neutronskog zračenja, i ako da, kako se možemo zaštititi od toga? Rečeno 

je da će zračenje izbrisati, ili narušiti naše razmišljanje na određeno vrijeme ili stalno, je li istina? Također 
postoje i drugi pokazatelji koji bi savjetovali da internet postupno prestane funkcionirati od ožujka 2012. Znate li 
nešto o tome? 

 
- Jose, bit će veliki zapljusak zračenja s približavanjem Patuljaste Zvijezde. Počevši od siječnja, vaši se sateliti 
eliminiraju, pa internet neće raditi, jer se sateliti uništavaju. Mnogi će vaši sateliti izgubiti svoje orbite sada, 
tijekom približavanja Elenjina. Zračenje Patuljaste Zvijezde dodano solarnim bakljama, počet će utjecati na 
druge satelite od kraja siječnja 2012. Zapravo, zračenje će se smanjiti tek krajem 2012. i početkom 2013. Ljudi će 
se više štititi danju i biti aktivniji noću . Zato su elite osigurale banke sjemena, jer će flora i fauna u ovoj 
situaciji jako stradati i toliko toga će nedostajati. Ovo zračenje je poput mikrovalne; može doslovno utjecati 
na mozak unutarnjim grijanjem i onemogućiti mnoge funkcije, bit će važno biti dobro zaštićen od sunca 



 

189  

tijekom sunčevih baklji koje se detektiraju unaprijed. Kada osjetite da vam sunce peče kožu ruku, nemojte 
izlagati ostatak tijela. 

 
 

P - Jose pita, možete li, molim vas, savjetovjetujte koliki će biti trag meteorita koji če se odvojiti od Patuljaste 
Zvijezde kad prođe pored Zemlje? Koliko će trajati ovo bombardiranje Zemlje? 

 
- Jose, trag meteora pojavit će se u oba navrata, s Elenin-om ove godine i Patuljastom zvijezdom sljedeće 
godine. U oba slučaja, kada prođu kroz asteroidni pojas će širiti mnogo meteora. Kako je Patuljasta 
zvijezda sustav velikog volumena, to će uzrokovati veliei udare na svom putu. Veliki je problem što će vaše 
vlade to upotrijebiti protiv ljudi, tvrdeći šok od meteora su prethodno planirane akcije. Budite oprezni. 

 
 

P - Silver pita zašto se Zemlja zove Tiamat, dok je ovo isto ime za babilonsku božicu oceana i također se odnosi 
na iskonsko čudovište kaosa. Je li ova povijest povezana s time zašto se naš planet ovako zove? 

 
- Silver, prema našim zapisima, tako zove još od vremena nastanka oceana kada se voda ovamo prenosila 
kroz portale. Kada su nastali oceani postala je poznata kao Tiamat, čiji govorni zvuk znači "velika voda" na 
nekim vanzemaljskim jezicima. Ovo ime su vašim drevnim kulturama dugo kasnije prenijeli posjetitelji iz 
svemira koji su smatrani "bogovima" pa su usvojili ime Tiamat za Boga oceana.Ne znam za referencu 
“Monster of Chaos” odakle je došla. 

 
 

P - Pita Millipea i neki prijatelji, brojna mjesta tvrde da će Indija i zapadne dvije trećine Australije biti gurnute 
pod more u vrijeme pomaka polova. Možete li, molim vas, potvrditi, i kako bi se ti ljudi trebali pripremiti za 
takav događaj? 

 
- Prijatelji, sva obalna područja planeta će trpjeti utjecaje porasta oceana. Posebno će se neka tektonska 
područja spustiti na stotine metara u odnosu na druge regije koje će biti podignute u odnosu na razinu 
mora. Tektonske ploče lebde u magmi, ako jedna od njih podigne neka druga propadne da izjednači pritisak. 
Ovisno o gravitacijskom pritisku koji se može izvršiti približavanjem Patuljaste Zvijezde, dno oceana će se 
podići jer kopnene površine mogu potonuti, kao što se dogodilo mnogo puta u antici, velike civilizacije su 
potonule u ocean. Postoje cijeli gradovi, hramovi, piramide, mnoge drevne građevine, ispod vaših oceana. 
Ne mogu vam dati takva predviđanja jer postoje stotine varijabli koje će međusobno djelovati u tim 
događajima, i bila bi moja greška isprobati ovu vrstu predviđanja bez sigurnosti svih uključenih varijabli. Moj 
savjet je da "budete praktični", ako primijetite trendove krhkoga tla, male razlike u razini mora i blizine 
vulkanskih područja, pokušajte u najvećoj mogućoj mjeri, izbjegavati ova područja. 

 
 

Video 57 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti sedmi - 11. kolovoza 2011. 
 

Ops.: - Prijatelji, pomažemo u puno aktivnosti Arkturijanaca i neke od naših letjelica podržavaju flotu 
Plejadinaca u dovršenju određenih mjera na strateškim točkama. Možda ću se pojavljivati rjeđe, ali uvijek ću biti 
pri ruci da vas informiram o događajima. Sve je u svemiru vrlo dinamično, mala varijabla može značajno 
promijeniti rezultat jednadžbe. Nadam se da u sebi možete biti sigurni da ima mnogo braće koja navijaju za 
ovo novo društvo i daju vrijeme i trud kako bi vaš plavi planet ušao u novu klimu mira i razvoja. Kad god 
vidite svemirski brod koji lebdi, budite uvjereni da su to prijatelji koji bi uskoro mogli biti u izravnom kontaktu 
s vama. 
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P - Mythi, neki partneri pitaju, možete reći kako je danas kretanje uljeza u Sunčevom sustavu? 
 

- Pa, kao što znate, jezgra pod nazivom "Elenin" (Blue Kachina) je već vrlo blizu Sunca. Njegova koma je 
prikupila dovoljno materijala iz asteroidnog pojasa da joj se promjer povećao na 180.000 km. Aktivna koma 
komete povećana je na 120.000 km sa dodatkom puno materijala u prolasku kroz asteroidni pojas, ostalo 
su plin i para. Vidite, veći komadi i veliki meteoroidi dolaze iz jezgre od 56.000 km, mikrometeori i stijene 
do 2 inča čine gust sloj između 56.000 i 90.000 km, pijesak i prašina čine sloj od 90.000 do ￼￼￼￼120.000 
km. Ostatak kome može varirati, ali će biti samo plinovi i para. 

 
Sateliti koji bi velikom brzinom bili podvrgnuti ovoj kiši čestica bit će doslovno uništeni. Neki od većih 
meteora mogu biti privučeni vektorom koji je rezultat gravitacijske sile Zemlje i Mjeseca. Mogućnost da 
nebesko tijelo prevlada atmosferski otpor i dosegne površinu planete izravno je proporcionalno njegovoj 
gustoći mase. Veliki meteor, ali male gustoće, potpuno će izgorjeti u komadima i raspasti se u atmosferi, ali 
meteor visoke mineralne gustoće, spalit će svoje površinske slojeve i dospjeti na površinu gotovo netaknut, 
uzrokujući masivni udarni val. 

 
Nekoliko svemirskih letjelica će biti u patroli za pokušaj ometanja u slučajevima šoka s velikom opasnošću 
od masovnog izumiranja. Ako vidite da svjetla bljeskaju u vašoj gornjoj atmosferi, to može biti uzrokovano 
letjelicama koje uništavaju velike meteore energetskim snopom. 

 
S obzirom na nestabilnost gravitacijskog sustava u ovom prolazu i poravnanjima, ovisno o rezultirajućoj 
gravitacijskoj sili obrnuto proporcionalnoj udaljenosti prolaza, veliki potresi se mogu dogoditi s 
vjerojatnošću od 70 posto. U ostalih 30 posto vjerojatnosti mogu se dogoditi generalizirani potresi, klizišta i 
povećana vulkanska aktivnost neizbježno u Japanu, te nekoliko regija koje su već iznimno ranjive. Cijela ova 
masa će od kraja rujna do sredine prosinca sve više preusmjeravati sunčeve baklje prema Zemlji. 

 
Visoko sunčevo zračenje može se izbjeći zaštitnom sjenom od glinenih pločica ili ploče gornjeg kata. Nema 
potrebe bježati u špilje ili pod zemlju ako preduzmete mjere opreza da ne izlazite na sunce zbog pojave ovih 
sunčevih baklji. Ovisno o vašem geografskom položaju na planeti, danas se običnim teleskopima može u 
blizini Sunca vidjeti Elenin (Blue Kačina), kao i Patuljasta Zvijezda (Crvena Kačina) vidljiva je u blizini orbite 
Jupitera. Početkom rujna, može se vidjeti golim okom. Patuljasta Zvijezda (Crvena Kačina), mogla bi se ubrzati 
po logaritamskoj skali u području ekliptike između orbite Jupitera i Sunca, nakon prelaska asteroidnog pojasa. 
Uskoro bi se trebao ubrzati, ako Galaktička Zajednica ne bude više ometala mali Sunčev sustav 
Patuljaste Zvijezde. 

 
Glavni učinci koje će prolazak Patuljaste Zvijezde izazvati na planeti bit će glavna atrakcija iznad oceana. Osim 
ponovnog poravnanja nestabilnih tektonskih ploča, plima će rasti u svojoj gravitacijskoj tangentnosti s 
prosječnom visinom od 300 metara. U najgorem slučaju, ako ubrzanje sustava produži vrh njegove ekliptike a 
to ga čini još bližim planeti, visina plimnog vala može biti i do 800 metara nekoliko trenutaka, sve ovisno o 

položaju mjeseca u ovom kontekstu. 
 

Kao treći učinak, ako vulkanizam pretjerano poveća količinu pepela u atmosferi, to može smanjiti učinke 
sunčevog zračenja, ali će se zauzvrat smanjiti prosječnu temperaturu planete do 25 stupnjeva Celzijusa. 
Na nekim mjestima daleko od ekvatora temperature mogu pasti na ekstremno niske razine. To bi moglo 
imati ozbiljne posljedice za zajednice koje će vjerojatno ostati bez struje. Stoga je najbolje mjesto gdje 
možete računati na drveće ili šume koje bi u tom razdoblju mogle opskrbiti materijalom za grijanje. 
Gradovi će biti zamke smrti i bit će meta milicijskih hapšenja na mjestima koje vlade održavaju radi 
trijaže. 

 
Četvrti učinak je premještanje kuta osi rotacije planeta u odnosu na os Sunca, što će uzrokovati posljedičnu 
promjenu položaja geografskog pola u kombinaciji s promjenom magnetskih polova prolaskom Sunčevog 
sustava nahemisferu južnu hemisferu, ili prelazak galaktičkog ekvatora. Uz ove učinke, duljina dana može se 
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smanjiti s 24 sata na 18 sati ili se može produžiti do 30 sati. To ovisi o više od 20 varijabli koje međusobno 
djeluju tako da je to u ovom trenutku nemoguće predvidjeti. 

 
 

P - Dylan pita, u nekom trenutku vi kažete (i citiram): "...Kulture koje su dale svoje gene da se razviju ovdje 
nemaju odgovornost za svoje sjeme. Nisu napuštene, bile su zasađene." Pa, kao što znate, nakon što 
farmer posadi svoje sjeme, mora se pobrinuti za njih, dok ne daju plodove, zar ne? 

 
- Dylane, usporedba sa sjemenkama možda nije bila mudra. Zamislite da je riba puštena u ocean. Razlika između 
humanoida s inteligencijom i slobodnom voljom sa sjemenkama i ribom samo su te primarne kvalitete. Iz tog 
razloga, sijač ne mora voditi brigu o sjemenu; moraju se razvijati same. Kada su humanoidi dovedeni kao 
kolonija na planet, često su ih posjećivali izaslanici koji su donosili "učenja" ili smjernice (vodu za njihovo sjeme) 
za promoviranje rasta cijele kulture. Konačni rezultat ovisi o intelektualnoj kvaliteti; sjeme će se samo od sebe 
razviti. 

 
 

P - Heinz pita, kada ovaj planet (Tiamat) dostigne razinu "1" na kraju 2012., što se događa s Marsom? Nastavlja 
na "0" ili se također diže zajedno sa svim "našim" Sunčevim sustavom. "Elita" traži utočište na Marsu, što će biti 
s njima 2012. i njegovim "prijateljima" Reptiloidima i Sivima? Objašnjavate da će njegova vladavina ("Elita") na 
Zemlji završiti ... i Mars? 

 
- Heinz, Planet Zemlja se promovira. To je jedini planet u vašem Sunčevom sustavu koji je dosegao razinu "1". 
Planet Mars će sada formirati vlastiti frekvencijski raspon što ga čini pogodnim za stanovanje. Ovisno o vrsti 
društva koje će se tamo formirati, postati će početna frekvencija planete. Moguće bi se Mars trebao dugo 
zadržati na kolonijalnoj razini 0. Harmony je stabilizator više frekvencije; ovisi izravno o društvu o kojem je 
riječ. Zemlja ima postotak stanovništva Zemljana koji su praktički spasili planet do ove mreže. Možda će sada 
biti da ćete uočiti potrebu i razlog za kozmičko čišćenje. 

 
 

P - Mythi, kažeš da su ljudi u početku dovedeni ovdje s drugih lokacija kako bi kolonizirali Zemlju, i ako sam 
dobro shvatio, nisu svi ljudi došli s istih lokacija. Što znači da ljudi nisu nastali na planeti Zemlji, zar ne? Ali u tom 
slučaju, kako objasniti da uspoređujući DNK testove mnogih tisuća ljudi iz cijelog svijeta (bilo Afrikanaca, 
Europljana, Azijaca, itd.), rezultati pokazuju da svi dijelimo istu DNK, dakle, isto porijeklo? Također, kako to da je 
razlika između ljudske DNK i DNK čimpanze tako bliska? 

 
- Dylane, ljudi sa Zemlje zapravo su došli iz različitih dijelova svemira. Ta su iskustva započela ovdje više od 
190 000 godina s mnogim regionalnim eksperimentalnim kolonijama.Ali vidi, svi vaši humanoidi su imali jedno 
podrijetlo. Kao na primjer, imate mnogo vrsta naranči; sve su narančaste, ali ovisno o vrsti, različitog okusa i 

izgleda. Te su se varijacije dogodile sa humanoidnim DNK, kako bi se prilagodile različitim kontekstima 
nastanjivosti. Primati su vrlo slični humanoidima jer je to bio koncept fizičkog tijela usvojen kada su prvi 
humanoidi razvijeni da prime sjeme individualne duše.Ako pregledate svoje niže primate bez dlaka, neki od 
njih su vrlo slični Sivima, koji su također bili razvijeni sojevi ovih sisavaca. Iz tog razloga u vašoj kulturi postoji 
izreka koja kaže: "Čovjek je stvoren na sliku i priliku Božju." ovaj "Bog" bio je Bog znanstvenik koji je 
odabrao ovu vrstu humanoidnog tijela od početka ovog procesa prije više milijardi godina. Ne samo da su 
tijela humanoidnih primata korištena, već su posijana u tijela morskih sisavaca, gmazova i insekata, sve na 
probnoj osnovi kako bi se vidjelo kakvo bi se tijelo bolje prilagodilo da postane održivije u trećoj dimenziji. 
Na našu sreću, čini se da je humanoid postao najizdržljiviji u svemiru, a mi želimo održati njegovu 
hegemoniju množenjem kolonija poput vaše diljem svemira. Taj "znanstvenik" bio je samo energija iz 
četvrte dimenzije, a u četvrtoj dimenziji energija se ne množi kao u trećoj. Jedini način da se poveća broj bića 
u četvrtoj dimenziji 
je posijano pojedinačno energetsko sjeme u tijela treće dimenzije koje se doslovno mogu razmnožavati. Ovo 
je pravo značenje izreke u vašoj postojećoj kulturi, "Rastite i množite se". Treća dimenzija je sjetva četvrte 
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dimenzije, a stvorena je odozgo prema dolje. Shvaćaš sada? Ali teško je produbiti razumijevanje s vama, jer 
nema praktične koristi u vašoj razini razvoja. Još uvijek imate puno vremena za brigu o dosadašnjim koracima. 

 
 
 

Video 58 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti osmi - 18. kolovoza 2011. 
 

Ops.: - Prijatelji, nemam dobre vijesti. Kao što sam vam rekao u našem posljednjem razgovoru, Patuljasta 
Zvijezda mogla bi pretrpjeti ubrzanje od određene točke zbog utjecaja sunca. To se događa upravo sada, 
Patuljasta Zvijezda "Crvena Kačina" dolazi sve većom brzinom i može unaprijediti svoju poziciju za nekoliko 
mjeseci. Može smanjiti vrijeme dolaska na 11 za 6 mjeseci ili manje, sve ovisi o ovom ubrzanju uzrokovanom 
neočekivanom promjenom ponašanja vašeg Sunca, koje je pojačalo svoje gravitacijsko polje kao da je trebalo 
primiti Patuljastu Zvijezdu i pružiti joj brzinu potrebno da bi se njezin vrh orbite vratio na utjecaj crne rupe u 
svom orbitalnom vrhu nasuprot Suncu. Patuljasta zvijezda je mnogo veća od ovog kometa, kao da uspoređujete 
vrapca s orlom. Vjerujemo da Krulianci više ne usporavaju Patuljastu Zvijezdu jer je njihova letjelica nastavlja 
pomno pratiti, ali čini se da ne čine ništa na smanjenju njnog ubrzanja. Kutni položaj Zemlje prema Suncu brzo 
se mijenja i Mjesec bi mogao pretrpjeti orbitalnu mrlju, premještajući se u izraženiju elipsu, za otprilike 30 dana 
od sada. Što je više eliptična mjesećeva orbita; to će plime biti veće u manje udaljenim dodirnicama pa će 
mnoga obalna područja biti široko poplavljena. 
 
 

 

Tijekom ovih prolaza možete izgubiti planet Merkur; neravnoteža uzrokovana suncem može ga apsorbirati ili 
izbaciti iz orbite s velikim sunčevim bakljama. Geomagnetno polje planete će tijekom ovih prolaza ući u stanje 
ekstremne krhkosti, te neće biti izloženo suncu nakon 20. sljedećeg rujna tijekom sunčevih baklji. Vidjet ćete 
kako se biljke suše za nekoliko sati i ništa što je izloženo suncu na ovim vrhovima ne može preživjeti. Cijele 

tektonske ploče mogu potonuti u oceanima, a slatka voda jezera i rijeka zagrijat će se sunčevom energijom. 
Neki od vas pitaju “Možete li nam dati korak po korak raščlanjivanje procesa oporavka planete Zemlje nakon 
što su “Kačine” napravile svoju štetu”, ali ovo je utopija. Takav recept ne postoji. Svaki slučaj, svaka regija, 
svaka grupa morat će u prvim trenucima riješiti svoje lokalne probleme. Prijatelji koji su nam dali koordinate 
lokacije mogu nam pomoći u ovom spašavanju preživjelih u svakoj regiji kojoj služimo, i bit će prvi 
kontaktirani. Pokušat ćemo pronaći sve vas koji ste među preživjelima. Bit će vam velika pomoć što ste puno 
prosvijetljeniji od većine. Pretpostavljam da je odgovaranje na konkretna pitanja u ovom trenutku događaja 
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gubljenje vremena; Izravno ću obavijestiti činjenice i mogući razvoj događaja kako budete u mogućnosti 
primati podatke. Izuzetno smo zauzeti pokrivanjem i bilježenjem naše misije u bazu podataka 'Galaktičke 
Zajednice, a dio naše flote pomaže Arkturijancima da napuste kopnene i podmorske baze. Veliki 
Arkturijanski matični brod lebdi nad raznim regijama skupljajući opremu i materijale tako da ćete čuti mnogo 
čudnih zvukova kada ovaj veliki brod lebdi pored vaših regija. CB je donio snimku čudne buke na ruskom 
teritoriju preko dva grada, a to je vrsta buke koju stvara odjek portala otvorenog za lokalni prijevoz prilikom 
pomicanja teške opreme uklonjene iz regionalnih baza. 
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CB je također donio nekoliko primjeraka stare bilješke koju ste vi nazvali "Voynichevim rukopisom" koja je 
pronađena prije nekoliko stoljeća na jeziku stranom svima korištenim ovdje na planeti. Pa ovo je stvarno sretan 
nalaz. Student koji je izgubio svoju knjigu osobnih bilješki prije otprilike 550 godina pripadao je rasi humanoida 
visokih i mršavih, Taag-ovima, vrlo nježnom narodu koji živi na Orionu. Oni vrše botanička istraživanja u nekoliko 
galaksija. U vezi pisanja, opisuje biljke pronađene i promatrane u drugim sunčevim sustavima, te su 
napravljene neke kopije astroloških pozicija odakle su te vrste katalogizirane. Naklonost, s kojom je pravila ove 
osobne bilješke, mogla bi biti pripravnica u botanici koja je zacijelo bila jako tužna što je izgubila ove bilješke. 
Prije 500 godina, navigacijski sustavi brodova mnogih rasa nisu komunicirali s bazama podataka kao danas, i 
mnogo je zapisano ili zabilježeno. Znanstvenik nikada ne bi napravio ovu vrstu botaničkih bilješki, ali dijete na 
terenskoj obuci da. Djeca ponekad postanu zaokupljena svojim otkrićima i posvuda zaboravljaju stvari. S 
djecom drugih rasa nije drugačije. 
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Nadamo se da ćemo moći nastaviti komunicirati do kraja rujna ili listopada, kada vjerujemo da će se vaša mreža 
sustava izvješćivanja početi gasiti. Moje poruke će od sada biti kratke, ali će biti u stvarnom vremenu. Prema 
Vašem sustavu prijenosnih frekvencija, simulirali smo u našoj opremi na zahtjev CB-a, VHF pomorski kanal 
16, i kanal 7 VHF od automobilskih kamiona. Tijekom operacija u listopadu ili studenom možemo emitirati 
poruke onima koji su povezani s tim sustavima. Ovo zapravo nije potrebno za spašavanje primljenim 
koordinatama, eventualno će olakšati komunikaciju s izoliranim skupinama koje nam mogu dati reference o tome 
gdje se nalaze. Mnogi od vas pitaju za crni kamen prijenosa moždanih valova na daljinu koji je dan CB-u i izgleda 
kao svaki drugi kamenčić. Podešen je, odnosno radi posebno između dvije osobe za koje je programiran.On će vam 
staviti sliku. 

 

 
 

 
Video 59 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video peti deveti - 28. kolovoza 2011. 

 
Ops.: - Prijatelji, trebalo mi je da ponovno stupim u kontakt, ali vratili smo se ovoj misiji. Bili smo u Andromedi 
neko vrijeme nakon što smo pomogli Arkturijancima. Dok su neki od naših svemirskih brodova bili pregledani, a 
naši tehničari dodali neke nove uređaje, uzeli smo nekoliko dana odmora. Naši teleporteri sada mogu 
preuzimati 20 ljudi odjednom i mogu prenositi izravno na naš matični brod bez nužnog prolaska pored našeg 
broda. Ovom tehnikom preusmjerene teleportacije naši su brodovi postali zanimljiviji od većine. 
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- Pa, počnimo razgovarati. Vijest nije loša. Većina vas pita o približavanju roka za sklonište, mogu reći da 
promatrate reakciju ljudi kada počnu vidjeti nešto čudno na nebu. Vaše vlade će pokušati uvjeriti ljude 
raznim maštovitim objašnjenjima, i većina će povjerovati kao i uvijek. Prema posljednjim izračunima, komet 
Elenin se previše ubrzao i povećao potencijal centrifugalne sile, pa može izgubiti puno krhotina koje donosi, 
kada uđe u krivinu na vrhu svoje orbite. Ovo smanjenje ukupne mase može biti korisno, smanjujući 
gravitacijske učinke u njezinom prolasku. Zapravo, trebali biste se stvarno brinuti za Patuljastu Zvijezdu; 
ubrzala je i stići će nekoliko dana ranije, tijekom prolaska komete Elenin na svom vrhu orbite. U slučaju da 
masa komete oslabi tijekom okretanja prema suncu, imat ćete do početka listopada da se sklonite do 
prolaska Patuljaste Zvijezde i njenih planeta. Nakon što vidite Patuljastu Zvijezdu i njezine planete u 
listopadu ako se nastavi ubrzavati trenutnom brzinom, komet će već proći Zemlju, i tada ćete se morati 
pripremiti za veće gravitacijske učinke. To će vam omogućiti oko četiri tjedna vremena kako biste mogli 
ostvariti svoje planove. Ne unaprijed sa planovima više nego što je potrebno. Ovo dragocjeno dodatno 
vrijeme možete iskoristiti da uvjerite više ljudi koji vjeruju u 

činjenice do početka listopada. Razumijem da vam promjene u općem okviru događaja se moraju odraziti 
na živčani sustav, ali obećao sam vijesti u stvarnom vremenu. Sve je u svemiru uzrok i posljedica, ponekad 
promjena bilo koje od brojnih varijabli uključenih u događaj može promijeniti kontekst konačnih krajnjih 
učinaka. 

 
- Kao konačni zaključak, prolazak komete možda neće biti tako katastrofalan kao što se očekivalo, ali će 
donijeti gravitacijske posljedice za njihovo poravnanje, 24., 25. i 26. rujna, što može uzrokovati kretanje 
magme i povećanje tektonske aktivnosti, potrese, tsunamije i vulkane. Tijekom prolaska Patuljaste Zvijezda 
neće izgubiti nikakvu masu, tako da će preusmjeriti sve tektonske ploče, izazvati rasprostranjene tsunamije, 
pretvoriti će mjesečevu orbitu u elipsu, i premjestiti kut Zemljine osi, definirajući nove geografske polove za 
planet. CB je sažimao desetke pitanja koja uključuju pitanja u nastavku na koja ću odgovoriti općenito, a ne 
osobno. 

 
 

P - Kako će se društvo obnoviti nakon 2012. godine? 
 

- To će biti sjajan posao, možemo pomoći opremom koja će uvelike olakšati obnovu svega što danas postoji, ali 
čistim tehnologijama dostupnim svima. Nova društvena organizacija ovisi o vama; postaviti prave ljude za 
organiziranje različitih sektora bit će prerogativ vaše društvene organizacije u svakoj regiji. Nove smjernice za 
koherentno i ujedinjeno društvo postupno će se postići pridruživanjem vašim regionalnim liderima u novoj 
ekonomiji zajedničkoj cijeloj planeti. Granice više neće postojati; migracija će biti slobodna sa poštovanjem 
regionalnih trendova. Sva područja će imati potrebne poticaje za svoje populacijske trendove da zadrže svoju 
poljoprivredu, industriju i usluge bez potrebe za migracijom u druga mjesta u potrazi za boljim životnim 
uvjetima. Mnoge postojeće stvari mogu se ponovno upotrijebiti, mnogo toga bi se moglo poboljšati. Nove 
transportne tehnologije omogućit će dostupnost artikala između regija uz vrlo male troškove poslovanja, a to 
će promijeniti način i brzinu razvoja ovih regija. Obrazovanje će biti jača strana novog društva, dajući priliku 
za razvoj svih onih koji žele, jezik, društvena pravila i znanje postat će kozmopolitski. 

 
 

P - Kako će zdravlje u ovom novom društvu? 
 

- Što se tiče zdravlja, imamo sustave fizičke kondicije koji mogu pomoći u iskorjenjivanju mnogih bolesti, kako 
prirođenih, tako i onih uzrokovanih mikroorganizmima. Urođeni problemi kao što su problemi sa srcem, 
problemi s bubrezima, dijabetes, autizam, paraliza, vid i drugi neurološki problemi mogu se riješiti 
uvođenjem novih tehnologija u vaše društvo. Ovo i trening može potrajati neko vrijeme, ali će revolucionirati 
sve što danas poznajete kao lijek. 
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P - Kako možemo obnoviti našu faunu i floru nakon svih ovih događaja? 
 

- Nakon reinstalacije Vašeg društva, bit će osigurani prehrambeni usjevi koji će rasti vrlo brzo, bolje i 
hranjivije zrno od onoga što trenutno imate. Na planeti se može uzgajati mnogo različitog voća, kao i 
mahunarki i povrća. Ali gotovo sve što sada imate o raznolikosti u svojoj prirodi bit će održano. Što se tiče 
vaše faune, mnoge vrste više neće naseljavati planet u ovoj novoj frekvenciji, ali će druge vrste biti uvedene u 
uravnotežen ekosustav. Vaša mora ponovno će biti izvrstan izvor proteina, a vaša će se priroda vrlo brzo 
integrirati. 

 
 

P - Što je s drugima koji tvrde da imaju kontakt s drugim bićima iz Andromede, uključujući međudimenzionalne ili 
plavu boje kože između ostalog? 

 

- Gledajte prijatelji, nisam ovdje da bilo koga osuđujem ili odbijam. Mogu vam reći što znam, malo je o 
svemiru, ali znam cijelu bazu podataka civilizacija trenutno povezanim sa svim bazama podataka Galaktičke 
Zajednice. 
Mogu reći sljedeće; humanoidi treće dimenzije, definitivno nisu međudimenzionalni. Boja kože humanoida u 
rasponu od bijele do sive, žućkaste, zelenkaste, crvenkaste i smećkaste do tamnije, ne znam ni za jednu 
humanoidnu rasu plave kože, a još manje u mojoj galaksiji. Boje koje emitiraju različita sunca ne utječu na 
boju kože, ali ometaju zaštitu koju koža razvija u odnosu na zaštite koje pružaju različite atmosfere planeta. 
Humanoidi koji potječu od morskih sisavaca, mogu imati boju kože u nijansama bijele, smećkaste, sive ili 
srebrne. Reptiloidi mogu imati nijanse smećkaste, crvenkaste i svijetlosive do tamnosive. U slučaju potomaka 
insekata, oni mogu imati metalik boje na vanjskim kosturima, u rasponu od raznih nijansi sive, smećkaste, 
crvene, zelene, plave i tamnije. 

 
 

P - Kada se možemo učinkovito povezati s drugim rasama? 
 

- Kada vaše društvo postane zdravo, informirano i dobro integrirano, tada možete postati dio odbora 
Galactičke Zajednice i umrežiti se sa stotinama drugih humanoidnih rasa koje mogu imati probleme 
zajedničke Zemlji. Nakon razdoblja samoravnoteže planete Zemlje, možete ići na tržište roba i usluga sa ovim 
drugim rasama. Dobit ćete ICD (međugalaktička potvrda o dekontaminaciji), a to će biti početak odnosa sa 
drugim rasama, što ukazuje da Zemljani ne predstavljaju nikakvu opasnost za druge humanoide.Pa prijatelji, 
moram ići u bazu Antarktika koja također prolazi kroz veliko restrukturiranje. Moram se uskoro javiti s novim 
vijestima. Budite dobro. 

 
 
 

Video 60 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset - 01. rujna 2011. 
 
 

P - Mythi, neki prijatelji pitaju, u tri navrata u Elenin poravnanju sa Zemljom i drugim planetima u našem 
Sunčevom sustavu uključujući i Sunce, dogodili su se veliki potresi. Elenin je zapravo aktivno sudjelovao u ovom 
kontekstu? 

 
- Prijatelji, doista ti efekti nisu samo od Elenin, već su sa dodatkom sa Patuljaste Zvijezde koja se vraća istom 
rutom. Patuljasta Zvijezda je mali solarni sustav, vrlo masivan, a njezin se gravitacijski udarni val osjeća daleko 
ispred svoje putanje, jer dolazi u ovom smjeru samo kako bi izravno stupio u interakciju sa Suncem. Tunel 
gravitacije drži Patuljastu Zvijezdu i vaš Sunčev sustav prožetim tijekom opsežnih putovanja oko kojih kruži. 
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Ovaj tunel postaje gravitacijski utjecajniji u obrnutom razmjeru s udaljenosti između njih. Elenin je imao 
gravitacijski učinak proporcionalan njegovoj veličini, ali nije bio dovoljan da sam izazove ovu vrstu 
reakcije. Djelovao je kao vrh koplja, koji ima svu snagu samo zbog težine štapa koji je iza. 

 
 

P - Mythi, mnogo se govorilo o uništenju kometa Elenin, je li uništen? Rekli su da je eksplozija energije došla iz 
smjera Jupitera. 

 

 
 

- Prijatelji, Jupiter je bio udaljen više od 5 AJ i preko Sunca u to vrijeme, nema logike. Možda je Jupiter bio 
unutar bi-dimenzionalnog polja slike vaše sonde, ali u drugom orbitalnom kvadrantu. Svemirska letjelica 
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Krulianaca stajala je iza kometa u njegovoj točnoj orbiti i pucala. Kometa Elenjin je smanjen sa snopom 
energije Krulianaca; izgubio je 90 posto njegove kome i sav materijal koji je skupila u asteroidnom pojasu. 
Uklonjene su tisuće tona krhotina i veliki volumen štetnih plinova i jezgra kometa razbijena je na dva dijela. 
Time je uvelike smanjeno gravitacijsko opterećenje grupe, i izbjegnuto bombardiranje velikim asteroidima 
prilikom njihovog prolaska pored Zemlje. Njezina se orbita s eksplozijom donekle promijenila povećanjem 
brzine i pomaknut će se malo bliže Zemlji, ali to ne bi trebao predstavljati veliki problem. Još manjih 
komada ponovno će se grupirati privučeni energetskim poljem komete, tako da uređaji koje imate u orbiti 
mogu biti uništeni. i Vrijeme događanja je nepromjenjeno. Svemirski brodovi Galaktičke Zajednice pomno 
prate ovaj proces. Nekoliko Reptilianskih brodova također promatra događaje na ruti između vaše gornje 
atmosfere i Marsa. Prijenosi između 'Krulianske misije' i zapovjedništva baze Antarktik počeli su prije 
nekoliko dana na otvorenoj frekvenciji kako bi svi znali za operaciju i izbjegavali područje. 

 
 

P - Mythi, možeš li reći je li ovo dio komunikacije između svemirskih letjelica Krulians? Radio-teleskopi su 
uhvatili te zvukove kao da dolaze iz Elenjin-a. 

 
 

                                                          
 

- Ne razumijem što govore, ali po tom tonu glasa mi se čini automatsko upozorenje Krulianaca koje upozorava 
na opasnost u ovom području djelovanja. Kao što sam spomenuo, komunikacije su bile otvorene za sve da se 
povuku iz područja gdje se otpad mogao velikom brzinom lansirati nakon pucnjave. 

 
 

P - A Patuljasta Zvijezda, što se zapravo događa s njom? 
 

- Patuljasta Zvijezda se približava suncu, u razmaku od otprilike 38 dana. Velika svemirska letjelica 
Krulianaca se vratila da stane iza Patuljaste Zvijezde, jer su na znanstvenom promatranju za Galaktičku 
Zajrdnicu. Vaši bi promatrači trebali početi vidjeti taj pristup u sljedećih mjesec dana, ako vaša vlada objavi 
slike u javnosti. Planete 'Patuljaste Zvijezde' prve će se moći vidjeti golim okom. Nakon što Patuljasta 
Zvijezda prođe ispred sunca do kraja listopada, njen Sunčev sustav će se vidjeti u cijelosti, trebao bi se 
postaviti između Zemlje i Sunca krajem studenog i proći blizu Zemlje do prosinca. Događaji će se odvijati u 
ovom vremenskom periodu, ako parametri brzine i gravitacijske sile ostanu konstantni. 

 
 

P - Mythi, neki članovi su pitali za ICD, što zapravo predstavlja? 
 

- Intergalaktička potvrda o dekontaminaciji je odobrenje koje daje tim istraživača u kojemu potvrđuju 
potpuno iskorjenjivanje raznih vrsta "bolesti stranaca" koje su podložne zarazi; u ovom slučaju, vi ste 
stranci. Također će se analizirati i kvantificirati razina prijateljskih odnosa vašeg društva. Nemate ništa što 
mi ne možemo liječiti i iskorijeniti tako da će vam ova potvrda biti bez problema izdana nakon stabilizacije 
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vašeg novog društva. ICD postoji kako bi zaštitio svakoga, a znači 'službeni prijelaz' od jedne kolonije do 
međugalaktičke razine odnosa. Svako društvo koje se odnosi na neku drugu Galaktičku Zajednicu, ima takav 
certifikat. Timovi i posade koji posjećuju kolonije koje nisu certificirane, poduzimaju odgovarajuće mjere 
opreza za dekontaminaciju, ali za one za koje postoji odnos otvoren za bilo koju rasu, potrebno je biti 
klasificiran kao partnerski nivo jedan i imati certifikat odgovarajuće Galaktičke Zajednice. 

 
 

P - Svemirske letjelice i mnogi različiti fenomeni su se pojavili u različitim dijelovima svijeta, događa se 
nešto posebno? 

 
- Kao što sam ranije spomenuo, ovdje je promet u ovom trenutku jako opterećen. Mnogi timovi znanstvenog 
turizma, nekoliko humanoidnih društava proučavali su reakcije planete na ove promjene u učestalosti i 
stanju ravnoteže, mnogo toga se emitira u stvarnom vremenu na nekoliko solarnih sustava u nekoliko 
galaksija. Studije ponašanja humanoidnog društva, geofizičkih, geomagnetskih i kemijskih učinaka, 
rezultirajućeg 

razdoblja stabilizacije planete, završetak zbirki flore i faune, između ostalih znanstvenih aktivnosti. Uz 
ovaj pokret, imamo flote u službi, kao naša stalna geofizička istraživanja, Plejadince u području sigurnosti, 
Arkturijance u morskoj biosferi, Kruliance kao patrolu planetarne orbite Sunčevog sustava, itd... Da ne 
spominjemo Reptiloide koji pružaju određene usluge vašoj vladi. 

 
- Ako neki od vas ne vjeruju ovim prirodnim događajima zakazanim za vaš planet, poput savjeta, preporučam 
da šutite. Razgovarajte s drugima bez upozorenja, objašnjavajući da trebaju zauzeti samo unaprijed utvrđene 
stavove, ako počnu vidjeti Patuljastu Zvijezdu. Imeđu kada medije počnu nagađati, NASA počinje poricati, 
imat ćete najmanje tjedan dana da provedete svoje planove, sve dok vaše vlade ne pokrenu mjere suzbijanja 
u urbanim područjima. Zadržite svoje poslove, ali uvijek promatrajte događaje. Odatle ste sada dovoljno 
prosvijetljeni da poduzmete vjerojatne inicijative da napustite velike gradove i obalno područje, tražeći 
utočište na višim mjestima. Izgubit ćete samo malo vremena istražujući potrebe svojih obitelji. Možete 
odbiti vjerovati u sve ovo, ali unaprijed upozoren čovjek je naoružan. Ako se ništa ne dogodi, zamislite da su 
sva ta podzemna skloništa koja je izgradila vaša vlada, su radi uštede prostora na površini, i ništa više od 
urbanog razvoja. Ne mogu biti jasniji i izravniji nego što sam sada. Zapamtite da kada nema lijeka, nastojimo 
izbjeći bolest. 

 
 
 

Video 61 
 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset jedan - 11. rujna 2011. 
 

Ops.: - Oprostite na kašnjenju ovaj put, ali zapravo smo bili vrlo zaposleni izvan galaksije. 
 

P - Mythi, nema na čemu. Pitaju se neki prijatelji, mnoge nuklearne elektrane koje proizvode struju još rade, u 
rujnu je bio rok za onesposobljavanje, nešto se promijenilo? 

 
- Da, u povodu nekoliko prirodnih katastrofa koje su se dogodile i velikog smanjenja kome Elenjinog kometa, 
Galaktička Zajednica je produžila rok do kraja listopada. Neke nuklearne elektrane već imaju problema i 
dobivaju pomoć za neutralizaciju njezine jezgre od strane Plejadinaca. 
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-Ova svjetla snimljena iznad Fukushime su sonde za gašenje koje djeluju u reaktorima. Vaši mediji neće 
ništa objavljivati o tome, da ne bi morali davati nikakva objašnjenja o ovom postupku stranom javnosti, jer 
on službeno ne postoji. 

 
 

P - Što se događa s kometom Elenin? Stvarno je slomljena na dva dijela? On je na kursu, a datumi? 
 

- Elenin malo usporava, sada tako što mora svladati magnetsku silu sunca kako bi izbjegao njegov utjecaj. 
Vidite, namjera Krulianaca nije bila uništiti komet, već "očistiti" njegovu komu i trag, uklonivši sve veće 
asteroide i meteore, ostavljajući ga s manje otpada i plinova kako bi se umanjili učinci njegovog prolaska kroz 
sustav. Njegova jezgra se raspala na dva dijela, jedan manji i jedan veći, koji su međusobno zalijepljeni poput 
dva magneta jer je elektromagnetska gravitacijska sila vrlo jaka u takvoj masivnoj i gustoj jezgri. Kao što sam 
rekao, poravnat će se sa Zemljom i Suncem u danima 24./25./26. rujna i proći će najbliže Zemlji 17. listopada. 
Nakon toga, Zemlja će proći njegovim tragom i biti će podvrgnuta bombardiranju meteora tijekom cijelog 
mjeseca studenog. Vaša će atmosfera biti odgovorna za zaštitu površine od manjih stijena, ali većinu od 
tisuća umjetnih komada koje imate u orbiti treba eliminirati. Doći će do pojačane interakcije tektonske i 
vulkanske aktivnosti od kraja rujna te mjeseci listopada, studenog i prosinca, kao i velika incidencija solarne 
aktivnosti. Pamtit ćete je na nebu kao Plavu Kachinu. 
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P - Mnogi govore da je Elenin zapravo svemirski brod, nešto što nas je poslalo ili usmjerilo da priopćimo 
ovaj događaj ili da nam donese znanje, i da li je to opravdano? 

 
- Ne, to nije svemirski brod, to je samo komet. Svemirska letjelica koju ste otkrili je od Krulianaca koji 
pomno prate komet, koji bi mogli sudjelovati u naslijeđivanju tehnologiji, kao i svi drugi koji sudjeluju u 
pomoći ovoj koloniji. Sve će se obaviti na vrijeme. 
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P - Mythi, mnogi astronomi i astrofizičari kažu da ne postoji Patuljasta Zvijezda ili Crvena Kačina, tvrdi da nema 
dovoljno promjena u orbitama planeta koje mogu signalizirati njenu blizinu. Što kažeš na to? 

 
- Pa ja nisam astrofizičar, ali znam da već postoje promjene u eliptičnim orbitama i onda će se sve prethodne 
reference koje imate u svojim bazama podataka i programima morati promijeniti. Za nešto više od mjesec 
dana imat ćete mnogo čudnih vijesti, ako vam ih budu želili dati. Vaši astronomi amateri mogu s lakoćom 
primijetiti ove promjene. Saturn je nagnuo svoju os rotacije, svi planeti i njihovi mjeseci već pate od orbitalnih 
promjena. Tijekom listopada ove će promjene biti vidljivije srazmjerno konačnom pristupu Patuljaste Zvijezde. 
Kad ona stigne početkom studenog, na dovoljnoj udaljenosti da razbije inerciju trenutnih standarda, sve će se 
orbite ponovno poravnati i sve će biti drugačije. Tijekom prvog tromjesečja 2012. Sunčev sustav će se 
postupno vraćati na novu točku gravitacijske ravnoteže, nakon što Patuljasta Zvijezda napusti sustav vraćajući 
se u svemir. Mnogo će se čudnih stvari dogoditi u ovim posljednjim mjesecima godine, mnogi učinci kozmičkog 
zračenja će uzrokovati vizualne efekte u vašoj atmosferi, a mjesec bi mogao pokazati "tamnu stranu" u 
nekoliko navrata jer bi njegovo jezgro izvan središta moglo biti prisiljeno okrenuti lice prema Patuljastoj 
Zvijezdi tijekom ovog odlomka. Ova Patuljasta Zvijezda je malo ugašeno sunce, ima promjer cca. 180.000 km, 
3,4 puta veća od mase Jupitera, planetoida u orbiti ima šest, kao i desetke manjih asteroida. To je binarni 
zvjezdani sustav sa vašim suncem. Vaši astronomi točno znaju kako i što je to. Nadam se da vam je to sve 
jasnije. Ovo će zasigurno biti uzbudljivo iskustvo za vaše astronome i astrofizičare. 

 
 

P - Mythi, neki prijatelji, matematičari i inženjeri pitaju, koji je primarni osnovni cijeli broj koji koristite za 
izračune? Baza deset ne čini se najlogičnijim izborom za bavljenje univerzalnim izračunima. Je li vaša matematika 
izravna ili više razumijevanje priljeva varijabli koje djeluju? 

 
- Prijatelji, matematika i trigonometrija su konstante u životu treće dimenzije. Sve se temelji na iskonskim 
oblicima. Što se tiče izračuna, kada se pomoću moždanih valova pokušava dobiti rezultat, ti valovi "kreiraju" 
rješenje problema bez potrebe da sami razvijate numeričke izračune, to su procesi metafizičkog tipa. Kvantna 
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rješenja mogu putovati u suprotnom smjeru, odnosno ka rezultatu koji ste "namjerili" i odatle pronaći 
varijable koje vas mogu odvesti da dobijete željeni rezultat. Svi proračuni protoka su podsvjesni, kao analogna 
simulacija. Kada se zaključak kvantificira ovim procesom može se transformirati u mjerne jedinice ili digitalne 

signale bilo koje vrste, samo je pitanje prilagođavanja okruženju u kojem će se ovo rješenje implementirati i 
materijalima dostupnim za određene projekte. 

 
 

P - Mythi, neki prijatelji se raspituju o operaciji spašavanja. 
 

- Prijatelji, akcije spašavanja i podrška ljudima nakon događaja bit će dopušteni i izvedeni, to možete biti 
svjesni. Kontakt s drugim civilizacijama je neizbježan i nužan za implementaciju nove društvene razine; bit će 
sjajan svijet za život. Ne slušajte informacije od napadima vanzemaljaca, jer vi jednostavno više ne bi postojali 
da su to bile istinite, imajte vjere i povjerenja u stvoritelja svega ovoga jer nas je ipak stavio da dijelimo ovaj 
svemir s ciljem harmonije i povećanja razine svjesnosti među svim bićima. 

 
- Problemi će uvijek postojati jer je treća dimenzija mjesto razvoja od nulte društvene svijesti, a dužnost je 
svakog humanoida da dosegne razinu "jedan" frekvencije, boreći se za dobrobit svih nižih kolonija, iako neki od 
njih te i dalje pokušavaju ugristi umjesto da pričaju. Jednog će dana i takvi postati jedan dobar brat. 

 
- Prijatelji, znam da ćete postati vrlo posebna rasa u našem kontekstu jer imate divljenje nekoliko rasa koje 
prate vašu borbu za opstanak proteklih tisuća godina. To je skovalo duhove spremnije i sposobnije da se nose 
sa situacijama u kojima velika većina rasa nije prošla u svom razvoju. Sva patnja koju su prouzročili niski duše 
koje su vladale kolonijom od njezina početka, omogućili su rasu u svemiru koja zna možda i više od drugih, 
težiti postizanju sreće i sklada. Jako sam ponosan na vas i što sam surađivao s ovim malim doprinosom, barem 
stekao prijatelje s kojima ću od sada biti više povezani jer ovo je rasa koja može sijati sklad i filozofske ideje 
pomoći beskrajnom broju novih kolonija diljem svemira kako bi se postigla ravnoteža bez prolaska kroz 
poznate pogreške počinjene ovdje. Svaki roditelj želi da njegova djeca manje pate od onoga što je on pretrpio, 
ali djeca imaju slobodnu volju i obično udaraju glavom da uče unatoč očevim savjetima. Bit ćete izvrsni 
mentori i značajni partneri za nekoliko godina života sa svojim novim prijateljima humanoidima. Bit će dobra 
"nova vremena" za planet Zemlju. 

 
 
 

Video 62 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset dva - 14. rujna 2011. 
 

Ops.: - Prijatelji, ovo je kratka poruka koja će vas obavijestiti o aktualnim događajima. Čini se da Galaktička 
Zajednica namjerava izvesti neku akciju u vezi s Patuljastom Zvijezdom. Tri velike letjelice Krulianaca sa 
snažnim djelovanjem gravitacijskog traktora bile su pozicionirane sa strane i iza sustava Patuljaste Zvijezde. 
Čini se da se pripremaju za veliku operaciju koja uključuje Patuljastu Zvijezdu i njezine planete. Postoje dvije 
mogućnosti; prvi može biti jedan put prilagodbe, kako bi se izbjegla nepovratna oštećenja, drugi može biti 
potpuna devijacija Patuljaste Zvijezde kako bi se zaobišlo Sunčev sustav. Prema jednoj studiji koju su proveli 
Krulianci, kojoj smo imali pristup, vaše će sunce prouzročiti pustoš na planeti tijekom ovog razdoblja 
2011.-2012. i prolazak patuljaste Zvijezde može uzrokovati više katastrofa nego što je potrebno za obnovu 
planete. Osim toga, vaš trenutni društveni model ide prema jednom velikom kolapsu. To će izazvati velike 
društvene nemire i probleme u proizvodnji i distribuciji hrane, što će dovesti do nereda, pljačke i raširenog 
nasilja u velikim gradovima, bez vode, bez energije i bez policije. Morate proći kroz mnoge probleme 
vulkanske aktivnosti, tsunamija i tektonskog kretanja tijekom procesa zagrijavanja jezgre i magme planete, 
kao i sa velikim zračenjem sunčevih baklji u kombinaciji sa slabljenjem geomagnetskog polja planeta. Ako se 
sve to spoji s prolaskom Patuljaste Zvijezde, može ostaviti malo ili nimalo kolonije za razvoj novog društva. 
Budite spremni kao što ste bili, i kada svi sustavi počnu otkazivati, imat ćete malo vremena da se sklonite, a od 
sada pa nadalje, sustavi počinju otkazivatiu kaskadnom smislu. Vaše vlade i vaše elite dobro su pripremljene 
za cijeli ovaj scenarij. O kometu "Elenin"; nalazi se na ruti, i najveći problemi koje može uzrokovati će biti 
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povećanje sunčeve aktivnosti tijekom poravnanja ovog mjeseca, te kiša meteora predviđena za kraj listopada 
i tijekom mjeseca studenog i prosinca, tijekom prolaza Zemlje preko njezinog traga. Svemirska letjelica 
Krulianaca koja je prati može isključiti polje nevidljivosti. Čuli smo za neke planove studija koje je izradila 
Galaktička Zajednica za izravnu intervenciju na planeti i provedbu jednog stabilizacijskog plana kolonije u 
srednjoročnom i dugoročnom razdoblju. Nakon prelaska planete na razinu civilizacije frekvencije "jedan", 
društvo bi se usmjerilo na provedbu mjera za postupnu stabilizaciju stanovnika planete i vršilo bi se filtriranje 
za kontrolu reinkarnacija, izravno od strane Plavih Bića. Ja osobno, kao znanstvenik ponačanja volim ovu 
vrstu rješenja jer će trajati dulje, i mnogo manje traumatično za sadašnju i buduću populaciju. Ne znamo što 
će biti poduzeto, ali se iskreno nadam da će se to dogoditi. Od vremena prolaska planeta do razine "jedan" 
frekvencije, možemo imati direktan kontakt s vama, možemo se susresti s grupama poput ove s kojima je CB 
bio u kontaktu u posljednjoj godini zajedničkog rada, i postaviti ciljeve za implementaciju novih tehnologija i 
novih osnova ponašanja za obnovu i čišćenje planeta. Preseljavanje stanovništva u rizična područja pomoći 
ćemo izravno s naše strane i više neće biti prijetnji od elitističkih vlada koje pokušavaju voditi gospodarstvo, 
ni zloporabe dobre vjere rasa i kultura koje su trenutno u nepovoljnom položaju. Nemojte da vas zavaraju 
namječteni događaji, kao "rat vanzemaljaca", četvrta i peta dimenzija, vijeće izvanzemaljaca bilo koje vrste ili 
galaksije, budući da sam već rekao CB-u da ne postoji, i da nema nikakve veze sa stvarnošću treće dimenzije u 
koje svi mi živimo u našem svemiru. Vaš ulazak u novu dimenziju stvarnosti je nakon 10 razina frekvencije 
treće dimenzije, tako da još uvijek živite s materijom kakvu poznajemo stotinama tisuća godina. Budite 
praktični i objektivni, ovaj razgovor o drugim dimenzijama koje su ovdje u interakciji je čista fikcija, ne vodi 
nikakvim praktičnim rezultatima i stvara potpuno obezvrijeđenu stvarnost s kojom se moramo suočiti kako 
bismo se mogli razvijati. Ne želim davati lažnu nadu; već ste spremni na najgore, ali nadajmo se najboljem za 
sve. 

 

 
CB ops.: Mythi je rekao da imaju plan, ali nije rekao da su ga izveli. Jedino što su Krulianci učinili je da su do 
sada usporili sustav, čekaju konačne naredbe. Može se dogoditi da njihov plan ionako neće biti izvršen. Za 
one koji ne znaju, Krulianci imaju najveće svemirske brodove poznate Galaktičkoj Zajednici. Njihovi brodovi 
mogu simulirati gravitacijske tunele moćne koliko i ono što drži Jupiter u njegovoj solarnoj orbiti. Tehnologije 
su daleko izvan našeg trenutnog znanstvenog razumijevanja. Prema izračunima znanstvenika iz Galaktičke 
Zajednice, pretjerana reakcija našeg Sunca u kombinaciji sa slabljenjem Zemljinog geomagnetskog polja u 
blizini ekvatora galaksije, prouzročit će lančanu reakciju koja će u kratkom roku eliminirati 90 posto svjetske 
populacije. Ako bi Patuljasta Zvijezda prolazom kroz Sunčev sustav, u trenutnom kontekstu generirala 
tsunamije sa više od 800 metara visine i može izvući naš mjesec definitivno iz orbite. Ovo će sažeto eliminirati 
ostatak populacije, i time ugasiti ovu koloniju na planeti. Mythi je otprilike objasnio kako bi to zaobišli, a ja 
sam samo dao dijagram za ilustraciju. Zaustavit će sustav, ukloniti ga s trenutne orbitalne rute, nadoknaditi 
vrijeme njegovog ukupnog kursa, ponovno ga vratiti u orbitu i ubrzati njegovu izvornu brzinu. Ovaj proces bi 
zadržao sustav u njegovoj prirodnoj ravnoteži bez prouzročenja potpunog izumiranja života na planeti Zemlji. 
Možda se ne bi trebali puno zamarati ovom kolonijom, nakon reakcije mnogih intelektualaca (YouTube 
redovitih) nakon što su primili vijest o ovoj mogućnosti. Ne znam hoće li ili neće prebaciti Patuljastu Zvijezdu, 
Mythi se tome nada, a ako je to tako, i ja. zar ne? 

 
 

- CB je ovaj mjesec završio godinu dana rada prenoseći vam informacije o našim neformalnim 
razgovorima, čestitam mu na strpljenju i upornosti. Nadam se da je ovo poslužilo da neke od vas 
probudimo za stvarnost činjenica, pripremajući vas za skori izravan kontakt s nama. Čuvajte se i vidimo se 
za nekoliko dana kako bi informacije bile ažurne. 
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Video 63 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset tri - 22. rujna 2011. 
 

Ops.: - Prijatelji, ovo je još jedna kratka poruka koja će vas obavijestiti o aktualnim događajima. 
 

- Došlo je do velike aktivnosti vaših vlada koristeći sustav bombardiranja visokih frekvencija u vašoj 
atmosferi; čini se da pokušavaju stvoriti specifične točke pražnjenja sunčeve energije, otvarajući mjesto u 
vašoj magnetosferi. To može uzrokovati mnoge poplave, jer stvara velike količine vodene pare u nižim 
slojevima atmosfere planete. Ova mjera također može poremetiti cilj gledanja nadolazećih astronomskih 
događaja. Plejadini su izvijestili o velikim vojnim pokretima diljem planete, otkrili su da je oružje 
konvencionalno, a ne nuklearne bojeve glave. Čini se da se poduzimaju koraci za veliki događaj zakazan za 
ovo vrijeme. 

 
Raketa koja je lansirana u kolovozu prema Jupiteru, nazvana Juno, ima rutu vrlo različitu od onoga što vam je 
najavila vaša vlada, zapravo je na putu za prolazak kometa Elenin kako bi pokušli prenijeti slike kometa i 
letjelice Krulianaca koja ga prati. Odatle ide u Nibiru sustav kako bi pokušla proći kroz njegov sustav planeta 
koji snima i prenosi slike. To je bilo očekivano, a kako to nije ratna oprema, Kruliana je neće presresti. 

 
Kruliani su usporili sustav "Nibiru" i čekaju orbitalno vrijeme kada bi trebao doći do svog okreta oko Sunca 
kako bi manevrirali i postavili ga na suprotnu rutu od svoje orbite. Taj je postupak, kao što znamo, djelomično 
odobren, ali nije u potpunosti pušten do kraja. Uvijek postoji mogućnost da se operacija prekine dok ne bude 
u potpunosti odobrena. 

 
 

P - Mythi, komet Elenin će predstavljati ozbiljan problem za planet u ovom neposrednom poravnanju? 
 

- Vidite, Patuljasta Zvijezda nastavlja u svojoj orbiti, to znači da je gravitacjski tunel povezan s masivnim 
gravitacijskim Elenjinovim kometom. Kao i uvijek, Sunce će odgovoriti na tu gravitacijsku neravnotežu, 
solarnim bakljama, u pokušaju da izjednači te sile i održati ravnotežu sustava. To će biti uloga vrha koplja, 
za rješavanje ovih sunčevih emisija na planeti Zemlji. Mogli bismo točnije izračunati učinak koji će to imati 
na planet, da vaša vlada masovno ne mijenja vašu gornju atmosferu pumpajući frekvencije, jer te varijable 
onemogućuju bilo kakvu projekciju. Način na koji manipuliraju geomagnetskim poljem čini se da definiraju 
regije koje su odabrane za njih da trpe veće posljedice od drugih, definirane kriterijima koje samo oni znaju. 

 
P - Mythi, komet će uzrokovati tri dana tame? 

 
- Sam komet ne. Ono što bi moglo uzrokovati umjetnu pomrčinu vašeg sunca, na gotovo svim geografskim 
širinama, mogli bi biti 'svemirski brodovi Krulianaca, ako isključe polje nevidljivosti. Iskreno se nadamo da će 
to učiniti, da bi to mogao biti početak lančane reakcije u kojoj bi više od tri stotine brodova različitih rasa 
moglo isključiti svoja nevidljiva polja i pokazati svim Zemljanima svoje misije podrške prisutne na planeti. 
Samo lutajući, pokušajte objasniti pojedinosti o energetskim poljima, materija se na kvantnoj razini ponaša 
na način kada je u svom prirodnom stanju slobode kretanja i inače potpuno drugačije kada se promatra ili 
snima. Samo kada se čestice promatraju, one se ponašaju kako se očekuje promatrajući koje su predložene 
da djeluju. Ne znam ima li to smisla većini vas, ali tako rade kvantne čestice u energetskim poljima plazme. 
Neke stvari ćete vidjeti tek kada stvarno znate što želite vidjeti i kada ste spremni vidjeti. U ovoj novoj fazi 
koja će proći, naučit ćete kako se rutinski nositi s kvantnom mehanikom koja upravlja cijelom ovom našom 
trećom dimenzijom. 

 
 

P - Kada će naši sateliti i planet početi predstavljati operativne probleme? 
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- Prijatelji, os planete sada još izraženije opada, uzrokovano povećanjem temperature jezgre i kretanjem 
magme i uskoro ćete početi shvaćati nepovratne promjene regionalne klime kao i brzo otapanje polarnih 
područja. Zauzvrat, magnetski polovi se brže premještaju kao odgovor na gravitacijske utjecaje tunela koji 
formiraju Sunce i Patuljasta Zvijezda. Vaši sateliti i vaše mreže za distribuciju električne energije će tijekom 
mjeseca listopada trpjeti utjecaj ogromnih sunčevih baklji, a od početka studenoga preostali sateliti će se suočiti s 
kišom meteorita koji će napraviti veliku štetu vašem komunikacijskom sustavu. Ovdje donesite zaključak s 
obzirom na navodni "napad vanzemaljaca". Eliminaciju vaše mreže satelita bilo bi vrlo lako izvesti bilo kojom 
svemirskom letjelicom, i iskoristila bi svaku priliku za obranu od strane vojske, jer sav vaš logistički let, projektil i 
pozicioniranje ovisi isključivo o ovim malim aparatima. Dakle, kada smo plovili u vašoj atmosferi, radimo mnogo 
trikova da ne ometamo ove male uređaje, jer želimo izbjeći probleme,a ne stvarati ih više. Ove tehnologije su vrlo 
primitivne, ako zadržite taj tempo još 50 godina, imat ćete prstenove poput Saturna, formirane samo od otpadne 
opreme koja ne radi. U ovoj novoj fazi, koristeći nove tehnologije raspoređene na planeti, možemo pomoći u 
čišćenju vaše gornje atmosfere, eliminirajući svu tu staro tehnološko smeće. 

 
 
 

Video 64 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset četiri - 29. rujna 2011. 
 

- Prijatelji, nakon razgovora s CB-om, objasnit ću vam više o problemima koji vas muče u ovom trenutku, u 
ovom kratkom vremenu koje imam danas. 

 
Ako bi komet Elenjin i dalje s "komom" od 200 km u promjeru, se mogao vidjeti čak i protiv Sunca, ali s 
"komom" vrlo malom oko 20 km, komet će se najbolje promatrati kada se približi Zemlji, udaljavajući se od 
sunca tijekom listopada i studenog. Komet sa samo 10% svoje "kome" nije imao utjecaj koji većina vas očekuje, 
a mnogi su bili razočarani što nisu pretrpjeli efekte koje su željeli. Nekako mogu razumjeti taj osjećaj. To je kao 
da čekate kaznu ili "Božansku providnost" da se ispravi katastrofom, radi pogrešaka koje je akumuliralo 
današnje društvo. 
Problem je što se fokusirate na sve događaje tako apokaliptične, poput drevne kletve ili predviđanja. U 
svemiru se mnoge stvari neprestano mijenjaju, uspostavljaju se nova pravila i dostižu nove razine. 

 
Činjenica da je ova kolonija zaštićena od nekih nevolja je zato što je to jedna od najproblematičnijih s 
obzirom na prijelaz na višu razinu frekvencije. Vaše društvo ima mnogo ekstrema, od odvratnih bića koja 
ubijaju i siluju djecu iz zadovoljstva, do svjesnih i altruističkih bića koja bi dala svoje živote da ih spase. Pasivni 
samoubojice su oni koji nemaju hrabrosti da se ubiju, ali se nadaju nečemu što će ih ubiti, da se oslobode 
krivnje, bez obzira što će pritom svi njihovi prijatelji i rođaci također plaćaati njihovu slabost. Sjajno je što 
sudbina svih vas ne ovisi o tim slabostima. 

 
Većina asteroida kreće se u smjeru Zemlje i Mjeseca tijekom ovog razdoblja, što je rezultat poništene 
Elenjinove kome, koju tek sada promatraju vaši astronomi. Ova kiša asteroida je očekivana mnogo nasilnija 
nego što će biti stoga, treba je izbjegnuta opasnost od izumiranja. Kao što sam rekao, od kraja listopada i 
studenog kiša meteora počet će ometati vaše komunikacije; vaše društvo će se vratiti živjeti stoljeće unatrag, 
a da se za to nije psihički i praktično pripremilo. Sunce će prirodno i "umjetno izazivati atmosferski kaos, kao i 
zagrijavanje središte planete, što će dovesti do proporcionalnog vulkanizma. Mislite li da bi Patuljasta 
Zvijezda trebala ići i unutar Sunčevog sustava? Vjerujem da to neće biti potrebno. Patuljasta Zvijezda ostaje 
pod nadzorom Krulianaca, i čeka se vrijeme da se ruta postavi u suprotnom smjeru od orbite. S obzirom na 
pregled situacije, ova bi se taktika trebala nastaviti po planu. 

 
Vaše elite su spremne provesti i do tri godine u skloništima, prema izračunima vaših znanstvenika, to će biti 
maksimum potreban da se "prašina slegne". Ako budete ovisili o našoj pomoći kada se prašina slegne, oni će 
pronaći samodostatna društva koja rade u raznim dijelovima svijeta, potpuno neovisna o svojim bivšim 
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ugnjetačima. Neće se moći vratiti na staru razinu vlasti, niti to žele. Ono što želim je da budete svjesni, da 
vaše elite sa svom trenutnom tehnologijom, vatrenom moći, iluzornim planovima i svim zlatom na svijetu, 
neće se moći boriti protiv društva bolje pripremljenog, tehnološki samodostatnog i s mnogo naprednih 
prijatelja spremnih da im pomognu. Neka se sakriju; ovo je prilika da se dobro provedete bez njih kako bi se 
spriječio slobodan razvoj ostatka društva. To je plan.Čak i da su nekako upućeni mojim riječima, prekasno je 
za promjenu rasporeda s više od 40 godina provedbe. Ne brinite, pomoć će doći, GZ samo čeka pravi trenutak 
za djelovanje. Ovo novo društvo će se prirodno filtrirati, elementi "samoubilačke apokaliptike" sigurno neće 
preživjeti prve mjesece deprivacije, kao ni bolesni i izolirani. Mnoge će njihove vlade okupiti i biti će izolirani 
na milost i nemilost sudbine planirane za njih. Mi u našoj floti, nadamo se da ćemo ovaj put možda dobiti 
naredbu za djelovanje. Nitko ne treba vjerovati da stvari idu ovako, ali svatko će to sigurno osjetiti na svojoj 
koži. U ovom konkretnom slučaju, isključeni će naslijediti planet i umjesto "Novog Svjetskog Poretka" 
postojati će "Novi Globalni Konsenzus". 

 
 

Video 65 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video šezdeset peta - 3. listopada 2011. 
 

P - Mythi, Pamela i Janet pitaju, želile bih znati s kojeg su planeta i zvjezdanog sustava Krulianci došli prije 
nego što su morali izgraditi svoj veliki brod da nastave živjeti? 

 
- Krulianci su humanoidna rasa porijeklom iz vaše galaksije, Mliječne Staze. Živjeli su u sustavu na 
suprotnoj strani od vas, 80.000 svjetlosnih godina udaljeni i oko 200 stupnjeva od vašeg položaja u ravnini 
galaksije, čije ime, izgovoreno na engleskom podsjeća, "Kukan System". Postoje dva sunca blizanca i 
osamnaest planeta u orbiti. Tri puta je civilizacija Krulianaca bila gotovo ugašena kada su imali svoje 
kolonije na planetama. Oni nisu ratnici, ali su vrlo napredni u tehnologiji i to je dovelo do nekoliko napada 
rasa koje su htjele nad njima dominirati i iskoristiti njihov tehnološki napredak. Iz tog razloga, nakon 
napada rase hibridnih insekata prije više tisuća godina koji je smanjio njezinu ukupnu populaciju na samo 20 
posto, odlučili su izgraditi velike svemirske letjelice, gotovo neosvojive, čuvajući sustave za neutralizaciju od 
napada zlonamjernih bića upotrebom prolazne cerebralnu paralizu, odnosno priopćavaju te činjenice 
odgovarajućoj Galaktičkoj Zajednici, a odluke o kaznenom progonu i kažnjavanju prepuštaju regionalnim 
vijećima. Nitko ih se ne usuđuje  napasti. Oni su nježna i duhovno napredna bića, muškarci su prijateljski 
raspoloženi, a žene su jako lijepe, oni su na razini frekvencije 8 treće dimenzije i vrlo je ugodno i korisno biti 
u njihovoj prisutnosti, jer prenose mir, sklad i dobrobit. 
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P - Mythi, Maverick pita, trebamo li se na zapadu sjevernog kontinenta pripremiti za hladno vrijeme? Kada će 
Nibiru postati najopasniji ludak na Zemlji? Ide li klima na Zemlji u ledeno doba? 

 
- Maverick, Patuljastu zvijezdu treba preusmjeriti ako se manevar izvede. Kratko ledeno doba moglo bi se 
dogoditi ako vaši super vulkani eksplodiraju. Jedan od glavnih čimbenika koji može uzrokovati eksploziju 
njih je visoka stopa incidencije zračenja solarnih baklji koje zagrijavaju središte planete na vrlo visokim 
razinama, uzrokujući ekspanziju koja generira velike tektonske pokrete. U slučaju geološke nesreće ove 
veličine, doći će do pada temperature diljem svijeta, u najboljem slučaju, čak i do -30 stupnjeva Celzija u 
regionalnim prosjecima za dvije do tri godine. Regije bliže ekvatoru bit će podložnije mogućem opstanku 
zajednica napuštenih izvan skloništa. 

 
 

P - Mythi, pita Tiakie, možete li nam reći postoji li neka vrsta boljeg skloništa za sprječavanje patnje uzrokovane 
sunčevim zračenjem, piramidom, bakrom, zlatom? 

 
- Prijatelju, amorfni materijali, poput kamena, keramike i betona, najpogodniji su protiv zračenja, a ako je 
vanjska površina bijela ili zrcalna, smanjit će zračenje na minimalnu razinu. Metali ne samo što se griju, nego i 
lako stvaraju električne naboje kada su izloženi velikom zračenju i nsu prikladni za ovu vrstu zaštite. 

 
 

P - Mythi, Jerry pita, hoće li ljudima biti potrebno spašavanje prije galaktičkog poravnanja? Hoće li se galaktičko 
poravnanje održati 28. listopada kao što neki znanstvenici sugeriraju? 

 
- Jerry, poravnanje sa središtem galaksije već je počelo ovog mjeseca. Tijekom razdoblja od 10 mjeseci, 
magnetsko polje planeta će fluktuirati; počet će opadati sve dok ne dosegne minimalnu razinu, kada će se 
preokrenuti i ponovno se povećavati u intenzitetu. Konačna stabilizacija počet će krajem 2012. godine kada 
će se cijeli Sunčev sustav preseliti na suprotnu hemisferu galaksije. 

 
 

P - Stefan pita, možete li dati neke konkretne podatke o vulkanu na Kanarskim otokima? Vidite li ovo i ako da 
kada. 

- Stefan, vulkan Kanarskih otoka začepljen je velikom masom čvrste lave koja je nastala u obliku otoka 
tijekom posljednje velike erupcije. Ova masa je podignuta gotovo okomito od oceanskog dna i to je ono što 
je čini opasnom u slučaju nove erupcije. Ova velika planina može se slomiti i polovica nje pasti na dublju 
stranu. Ako izazove veliki udarni val koji velikom brzinom tjera oceanske vode preko Atlantika. Vulkanske 
erupcije je nemoguće predvidjeti, do prije 109 godina, naša vrlo bliska rasa, iz Rigel Centaursa, srušila se u 
promatranju vulkanske aktivnosti na otoku Martinique tijekom velike erupcije, svi su poginuli. Naravno, kada 
primijetite pretjerano povećanje aktivnosti u trenutno aktivnim vulkanima, trebali biste odmah napustiti 
područja u blizini ovih žarišta. 

 
 

P - Prosvijetljeni pita, pitao se možete li nam dati vremenski okvir da sunce počne potpuno poludjeti čak i bez 
Patuljaste Zvijezde (ako bi se to dogodilo) i pitam možemo li dobiti objašnjenje kako će samo to utjecati na 
nas konkretnije. 

 
- Mislim da sam djelomično odgovorio na ovo pitanje, ali u odnosu na živa bića, Sunce će u ovom razdoblju 
povećati aktivnost kao i uvijek svakih 11 godina. Velika razlika je u tome što je magnetsko polje planeta 
oslabljeno u svakom pojedinom razdoblju od 238 milijuna godina, kada Sunčev sustav mijenja svoj položaj 
kroz ekvator galaksije. Godina 2012. je posljednja godina ciklusa translacije Sunčevog sustava oko središta 
galaksije, od 2013. je godina 1, od 238 milijuna da se to ponovi.Treba izbjegavati jako zračenje, štiteći se u 
sjeni i biti aktivniji noću. Dođe li do onečišćenja atmosfere vulkanskim pepelom, temperature će pasti, ali ćete 
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biti zaštićeni od tih utjecaja sunca, koje kada se prašina razbistri, sunčeva aktivnost će se stabilizirati kao i 
Zemljino magnetsko polje. 

 
 

P - Mythi, pita Megabocaina, o potresima u Virginiji i Oregonu, dokazano je da su to bile eksplozije, a ne potresi, 
koji su ubili oko 60.000 ljudi, znate nešto o tome? 

 
- Pa, ne bih želio ulaziti u suštinu ovog pitanja, ali vaša vojska je pokušavala nešto što ne bi smjela. 
Plejadini imaju vrlo napredne tehnike za deaktrivaciju nuklearnih projektila, tehnike koja uključuje polja 
sile na atomskoj razini koja sprječavaju interakciju s izloženim jezgrama atoma, a ovo je komplicirana 
tehnika. Vaši vojni znanstvenici isprobali su tehnike kako bi se suprotstavili ovom efektu i izazvali 
detonaciju projektila u vlastitim podzemnim bazama. Znamo da je tijekom događaja eliminirano i sedam 
tisuća vanzemaljaca. 
Reptilianski znanstvenici su također trebali raditi u procesu pokušavajući naučiti tehnike deaktivacije, a čini 
se da to nije uspjelo. Deaktiviran projektil, može se smatrati otpadom, jer se ne može ponovno aktivirati bilo 
kojim poznatim postupkom. 

 
 

P - Mythi, Caribe102 pita, možete li nam reći jeste li riješili Riemannovu hipotezu? 
 

- Karibi, ova i nekoliko drugih hipoteza mogu se razumjeti u potpunosti kada se primjenjuju u praksi u 
procesima kvantnog ponašanja, kako mehaničkog tako i ponašanja tvari, čestica i energije u njihovim 
stanjima konačnim i beskonačnim. Na mnoge od ovih teorija u kojima se predlaže prilagođavanje konstanti i 
varijabli praktičnom krajnjem rezultatu odgovorit će se boljim poznavanjem kvantne fizike u njezinoj punoći. 
Čista matematika nema adekvatne odgovore na ponašanja u kojima aktivni elementi definiraju dio svog 
ponašanja u skladu s okolinom kojoj su predmet. 

 
 

P - Paul pita: Možemo li očekivati da će se smjer rotacije Zemlje preokrenuti u sprezi s preokretom polova 
u prosincu 2012.? 

- Ne Paul, rotacija može promijeniti duljinu dana na više ili manje sati, ali rotacija će ostati. Teorija da će se 
Zemlja prestati okretati i kretati u suprotnom smjeru je apsurdna, jer ako bi stala; ništa je nije moglo 
natjerati da ponovo dobije brzinu okretaja. Takva bi situacija pomaknula cijelu Zemljinu koru inercijskom 
silom. 

 
 

P - pita Fibster, pa što se sada događa na Marsu? 
 

- Fibster, Mars je jako lijep, dobiva puno vode i totalno mijenja izgled. CB mi je pokazao umjetnički 
preformuliran koncept Marsa i izgled je vrlo sličan onome kako trenutno izgleda. Šteta što se spektar boja 
gubi u daljini inače biste ste svojim teleskopima mogli vidjeti promjene koje se tamo događaju. Reptilianci, čak 
i sa svim osobnim manama tamo rade dobar posao. Mnogi vaši znanstvenici i vojska navodno umrli ovdje, 
zapravo su tajno prebačeni tamo. Tamo ima oko 35.000 stanovnika i tu su rođena nova ljudska bića, pravi 
Marsovci. Vidite, s tamošnjim rođenjem inteligentnih bića, Mars se smatra naseljenim planetom, poput 
Zemlje, sa statusom kolonije, u ovom slučaju mješovite kolonije humanoida a ne humanoida. 
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Video 66 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset šest - 10. listopada 2011. 
 

Ovaj video je uobičajeni sastanak s pitanjima i odgovorima. 

P - Mythi, imaš li vijesti o Patuljastoj Zvijezdi? 

- Patuljasta zvijezda je "odvučena" i drži se na rubu unutar Kuiperovog pojasa u položaju manjeg 
gravitacijskog utjecaja na unutarnji Sunčev sustav. Ova pozicija, između Neptuna i Urana održat će se do 
daljnjeg. Vaši znanstvenici to promatraju teleskopima. Orbitalni utjecaji uzrokovani planetima Pluto-om, 
Neptunom i Uranom su minimalni jer brod Krulianaca stvara "polje držanja" koje minimizira gravitacijske 
tunele koji povezuju sustav s planetama. Ali čak i tako, planete mogu "osjetiti" prisutnost sustava Patuljaste 
Zvijezde, jer su uključene i druge kvantne energije, i mogu se grijati, imati ekstremne klimatske promjene i 
povećanje svjetline uzrokovano većim uzbuđenjem u vlastitoj emisiji kozmičke energije. Pogledajte kako 
veliki svemirski brodovi Krulianaca mogu putovati do mnogo višestrukih brzina svjetlosti bez problema kada 
putuju otvorenim svemirom između različitih solarnih sustava gdje nema dostupnih "transportnih portala", 
čak i ponijeti sa sobom sustav kao što je Patuljasta Zvijezda i njene planete, bez utjecaja na njih. Nemate 
pojma o moćima svemirskih brodova Krulianaca. Vaše vlade znaju za postojanje najmanje 20 velikih brodova 
Krulians u unutarnjim granicama Kuiperovog pojasa i sigurno se pitaju hoće li doći do neke vrste "invazije". 
Zapravo, ako bi se Kruliani osobno predstavili na planeti Zemlji, zamijenili bi se za anđele, jer su njihove aure 
vrlo energične prema vašim standardima. Njihova superiornost se ne bi nametala, osjećala bi se i poštivala. 
Kruliani su bili ovdje nekoliko puta na ovoj planeti prije tisućljeća sa svojim pomoćnim brodovima i sigurno su 
utjecali na koncept božanskih bića koji imate danas. 

 
 

P - Mythi, što su nabori brzine svjetlosti? Teško je razumjeti. 
 

- Pa da objasnim na jednostavan način. Velika svemirska letjelica s dovoljno raspoložive snage energije u 
svojim generatorima, mogla bi stvoriti virtualni "transportni portal" na određenu udaljenost u smjeru kojim 
želite ići. Pretpostavimo da se ovaj portal može stvoriti do svjetlosne godine unaprijed, i kada stignete tamo, 
možete automatski stvoriti još jednu svjetlosnu godinu unaprijed, tako da možete odmah navigirati od 
portala do portala i prenositi udaljenosti u "vremenu vrlo blizu nule". Ovo je isti sustav koji se koristi na 
fiksnim "transportnim portalima", ali u letjelici on postaje dinamičan, savijajući sekvencijalno progresiju 
vremena, u 

slijed skokova u vremenu i prostoru. Nadam se da razumijete proces. 
 
 

P - Mythi, znanstvenici kažu da će vulkan na Kanarskim otocima svakog trenutka eksplodirati, kakvo je 
vaše mišljenje? 

 
- Vidite, priroda u slučajevima kada je planet jako destabiliziran, nemoguće je predvidjeti s određenom 
točnošću, ali sunce će od sljedećih dana povećati emisije golemih masa energije, učinak mikrovalnih 
frekvencija će u magmi izazvati veliki pritisak na praznine između tektonskih ploča. Eksplozija vulkana na 
Kanarskim otocima samo je pitanje vremena, i može biti veća nego što vaši znanstvenici misle. Tijekom 
sljedećih nekoliko tjedana, također imajte na umu "kapu" od 70 milja od Yellowstonea, za koju se očekuje 
da će porasti nekoliko centimetara što ukazuje na potencijalnu mogućnost početka aktivnosti. Regija Japana 
također bi mogla pretrpjeti veliki događaj, sa zagrijavanjem magme. 

 
 

P - Mythi, pitaju Ovce, rekli ste da su dinosauri još živi ali na drugoj planeti? Jeste li ikada vidjeli dinosaure? A 
kakav je osjećaj kada ste vidjeli jednog? 
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- Ovce, dinosauri naseljavaju milijune planeta u formaciji baš kao što su nekada nastanjivali Zemlju. Danas 
postoje tehnike koje mogu zadržati cijelo krdo paraliziranim za studije i možete ih dodirnuti dok su u 
ovom stanju umjetne letargije . Ali postoje bića daleko bizarnija i veća od dinosaura, uključujući kukce, više 
od mnogih zgrada u vašim gradovima. Imate još puno toga za vidjeti. 

 
 

P - Mythi MB pita, stanovnici Atlantide (a prije njih Lemurijana) preživjeli su ranije prolaze Patuljaste 
Zvijezde- Nibirua? Ako su preživjeli, još uvijek žive negdje na Zemlji ili unutra? 

 
- MB, Lemuria i Atlantis su preživjeli nekoliko prolaza Nibirua, kroz djelovanje svojih izvanzemaljskih mentora. 
Lemurijanci su imali velike podzemne objekte koji su mogli udobno smjestiti cijeli njihov narod na nekoliko 
mjeseci. Atlantida je imala naprednu tehnologiju i mogla se pripremiti mnogo puta. Lemurijanci i Atlantida su 
premješteni prije tisuće godina na Plejade, a većina posada svemirskih brodova Plejada koje ovdje rade, 
izravni su potomci Atlantide, vrlo napredne civilizacije, na razini frekvencije 5. Dio Lemurijske civilizacije dao 
je početak Inka-ma i Maja-ma, a sada također naseljavaju planete na Plejadama. 

 
 

P - Jerry pita, kad se vratimo u 1800. nakon što su meteori uništili satelite, što onda? Rekli ste ne brinite, doći 
će spas, ali nakon kada? Dva mjeseca? Godina? 

 
- Jerry, olakšanje će doći ne samo kada budeš imao problema s komunikacijom ili strujom, već će doći 
nakon svake mega katastrofe u kojoj stanovništvo ostaje izolirano i napušteno od strane vlada. Namjera 
vlada nije pomoći ljudima, samo onima koji su odabrani da ponovno koloniziraju planet nakon što ove 
katastrofe opustoše Zemlju. Zaboravljeni i izolirani, bit će naša meta za spašavanje i pomoć dok vaše elite 
budu u skloništima i čekaju proces dekontaminacije. 

 
 

P - Maria pitaj, Mythi kad umremo, idemo u 4. dimenziju? Ili možete ići u 4. dimenziju za života? Ljudi iz različitih 
dijelova svijeta idu na različita mjesta u zagrobnom životu Ili ne? 

 

- Marija, u četvrtu dimenziju možete ići definitivno samo nakon desete razine frekvencije treće dimenzije. 
Kada vaš duh ode u ovu "Među-zoni" četvrte dimenzije, ovo je privremeni prijem u prijelaznu zonu koja 
omogućuje proces reinkarnacije u materiji treće dimenzije. U tom prijelaznom stanju, komunikacija se 
ostvaruje pomoću moždanih valova, odnosno, svi govore istim jezikom. Naravno da postoji mnogo sektora 
gdje se vrlo specifične etničke pripadnosti mogu tretirati i orijentirati u grupe gdje mogu bolje komunicirati. 
Ali općenito, svi razumiju svih. 

 
 

P - Mythi, Jose pita, meni je to normalno imati snove koji uključuju vanzemaljce. Sanjao sam o najmanje 4 ili 5 
različitih vrsta. Pokazali su mi stvari, svemirske brodove, između ostalog kojih se ne sjećam. Pitanje je: da li neke 
vrste imaju kontakt kroz snove? Jesam li stvarno imao kontakt s njima? Ili je to proizvod moje mašte? 

 
- Jose, mnogi prijateljske vanzemaljske rase kruže planetom, poznavajući te bliže. Kreću se direktno u 
neprimjetljivim odijelima ili naprave mentalni sken stanovnika u stanju sna, za doznati više detalja o ovom 
društvu koje će se uskoro pridružiti zajednici. Kada spavate, vaša se kvantna materija može se proširiti izvan 
fizičkog tijela i dosegnuti točke koje mogu biti meta bića koja su mentalno daleko superiornija u evoluciji 
mozga. CB je nekoliko puta psihički posjetio naš brod, a kada se ukaže prilika bit će moguće posjetiti ga i 
fizički. Ako ste otvoreni za ove mogućnosti, olakšava se kontakt jer nema straha od nepoznatog faktora koji 
je uključen u proces. Strah sprječava i smanjuje projekciju kvantne materije iz tijela. Samo svjesni mozak sa 
budnom podsvjesti dovoljno je osjetljiv da primi ovu vrstu interakcije. 
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P - Belfoth pita, Mythi, fokusiraju li se društva na razini 1 mnogo na mistične umjetnosti i znanosti ili je sve 
mnogo pragmatičnije. Na primjer: astrologija, hiromantija, proricanje? Čini se da kvantne teorije i teorije struna 
vode ka mističnijoj perspektivi koja ima više važnosti nego što se prije mislilo u posljednjih 5-10 desetljeća ovdje 
na Zemlji. 

 
- Belfoth, znanost bi trebala ići ruku pod ruku s duhovnim dijelom. Sav sirovi "osjećaj" nije potpuno 
"beživotna" materija. Veza s božanskim nadilazi potrebu razmišljanja o nečemu uzvišenijem kao parametru 
cilja razvoja. Ima društava više duhovnih od drugih, ali kada se znanstveno razvijate, počnite shvaćati kako je 
sve povezano višom silom i kao univerzalni medij utječe na energetsku ravnotežu neophodnu za 
intelektualni razvoj. 

 
 

P - Pita prijatelj, imamo li anđela čuvara ili pratioca za svakog pojedinca? Na primjer; imam li anđela čuvara? 
 

- Prijatelju, nemaš "jednog" anđela čuvara, imaš mnogo prijatelja (ako ih imaš) koji su u "Među-zoni" 
četvrte dimenzije da navijaju za tebe, šalju dobre vibracije i pokušavaju ti pomoći dobrom energijom u 
teškim situacijama. Ako imate prijatelje koji vas istinski vole, uvijek imate anđele čuvare uz sebe. To je tako 
jednostavno. 

 
 

P - Bijeli orao pita, Mythi, ja sam naturalni američki Indijanac! Sudjelujem u mnogim našim starim tradicionalnim 
svečanostima! Hoće li ovo sudjelovanje podići našu auru na višu frekvenciju? 

 
- Prijatelju, ceremonije su važne za susret i bratimljenje članova zajednice s onim što smatraju božanskim. Ali 
jedno jednostavno biće koje kleči u kutu skromnog doma, čak i samo, može komunicirati s univerzalnim 
silama istom snagom kao u pompoznoj ceremoniji. Ni sunce ni povećana incidencija kozmičke energije na 
planetu ne utječu na povećanje osobne frekvencije, ona se generira iznutra prema van, a ne obrnuto. Aura je 
osobna i 

nije prenosiva; može pomoći u osvjetljavanju puteva onima sa slabim svjetlom, ali ne može dati svjetlo. 
Svaki od njih ima svoju auru za osvjetljavanje svojim stavovima i ljubavlju iznutra, što čini generator u skladu 
s aurom planeta, pomažući da se zaustavi tama i omogućava onima koji nemaju svjetlo da sami uoče puteve 
koji ih vode do prosvjetljenja . 

 
 
 

Video 67 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset sedam - 18. listopada 2011. 
 

- Prijatelji, prema zapažanjima Plejadinaca poslanim GZ i flotama u službi, na planeti je veliki vojni pokret, 
koncentracija snaga u Sjevernoj Americi, Aziji i na Bliskom istoku. Program elite već je ubrzan po količini, a 
čini se da bi po priljevu oružja i vojnika, sukob mogao započeti ranije sljedećeg mjeseca. Budite spremni za 
ovaj početak operacija globalne destabilizacije koja će kulminirati donošenjem Jedne Vlade i Jedna 
Ekonomija (Novi Svijetski Poredak). Neke regije se "spremaju" da pretrpe simulirane "prirodne" katastrofe. 
Tisuće tona konvencionalnog eksploziva se premještaju diljem planeta. Te se radnje mogu oglašavati kao 
"udari meteora" ili "napadi vanzemaljaca". Nakon početka ovih operacija, budite spremni na oglašavanje 
lažnih događaja vaših vlada, tijekom prve polovice studenog. 

 
Rep Elenjinovog kometa bacit će tisuće meteorita u gornju atmosferu do kraja studenog. Komunikaciju 
između vas, običnih građana, treba prekinuti jer oštećeni sateliti neće biti zamijenjeni. Nestanak struje će 
također biti problem. Kompletna komunikacijska mreža, bez obzira na satelitsku mrežu, već je spojena na sva 
zapovjedna mjesta vaših elita, tako da su sadašnji sateliti pogodni za korištenje tijekom ovih operacija. 
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Također prema Plejadincima, koalicijske vlade su instalirale navigacijski sustav orijentira koji emitira znakove 
fizičkih koordinata, Global Positioning System (GPS), neovisan o satelitima za navigaciju zrakoplova i 
projektila, također povezan sa "sustavom bombardiranja frekvencija" (HAARP). Po svemu sudeći, operacija za 
početak velikog društvenog prevrata na planeti već je počela. Prema istraživanjima Galaktičke Zajednice, na 
ovoj planeti postoji 7,009,937,000 humanoida, a mi ćemo pratiti iznimne radnje kako bismo poduzeli razumne 
i ovlaštene inicijative. 

 
Kao što znate, ovaj dio galaksije prolazi kroz ogroman energetski oblak u sljedeće dvije godine, koji će 
utjecati na Sunce i planete s propusnom atmosferom, uzrokujući daljnje zagrijavanje unutarnjih slojeva 
Zemlje i zagrijavanje na najviše razine svih planeta a posebno planet Jupiter. 

 
CB je rekao da se mnogi od vas ovdje pitaju za rase koje trenutno pomažu u potrazi, a ja ću citirati neke od njih. 
Ali prvo, dopustite mi da objasnim jednu stvar, razina frekvencije rasa ni na koji način ne ometa odnos među 
njima. Ponekad je te razlike teško uočiti jer ovise o načinu na koji se svaka rasa ponaša i izražava. Neke rase 
su flegmatičnije dok su druge društvenije, bez obzira na njihove frekvencijske pojaseve. Nakon frekvencije 
razine 1, sljedeće frekvencije će otvoriti mogućnosti razvoja mozga i olakšati razumijevanje suptilnijih procesa 
univerzalne dinamike. Humanoid razine 1 vrlo će se dobro povezati s drugom razinom 10, bez ikakvog 
osjećaja inferiornosti ili superiornosti u njhovoj vezi. To je kao stablo, gornje grane, niske ili srednje, pripadaju 
istom stablu, samo nekoliko ih je došlo prije, a druge kasnije, ali sve pripadaju istom kontekstu i funkciji. U 
posadama svemirskih brodova možete pronaći bića različitih frekvencija koja rade zajedno kao tim, a da 
jedno nije važnije ili superiornije od drugog. Sve ovisi o profilu svakoga, o znanju i osobnoj dinamici, kako bi se 
bolje definirala njegova uloga. 

 
Rase koje danas ovdje rade, imamo neka glavna društva: 

 
* Plejade, razina 3 i 4, fizički vrlo slični vama. 

 
*Rase sa Aldebarana dvije vrste, jedne humanoidne sive, neke vrste srednje visine, a drugi poput vaše 

konstitucije, ali niži, razina 2, do 6. 
 

* Rase sa Sirius-a, neke su niskog rasta, sive, tamnijeg tona, a druge rase reptiloida, razine 1 do razine 3. 
 

* Rasa Camelopardalis, tipa Sivih humanoida veće visine, razina 6 i 7. 
 

* Rasa Arkturijanaca razine 3 tipa humanoidnog dupina. 
 

* Rase sa Andromede, razine 3 do razine 5, neke Sive vrste niskog rasta a druge humanoidne, moje vrste, 
kao vi, ali malo niži, kao i neke rase sa Rigel Centaurus-a, slične meni, također na razini 5 . 

 
* Rasa Chithok, mali humanoidi visoki 30 cm iz Sunčevog sustava Chithok blizu središta vaše galaksije, 
razina 6. 

 
* Rasa Krulianaca, humanoidna razine 8, je evolucija rase sa Plejada koje su poprimile vitkiji oblik tijela i 
izgledaju vrlo skladno. Mnogi od vas su pitali i o veličini matičnog broda Krulianaca. Da, ogroman je, ali 
nemate pojma kako je unutra. Postoji nekoliko gradova, farmi, jezera i oceana, šuma, a sve se održava 
samoregenerativnim sustavima, uključujući i letjelicu koja se sama obnavlja, odnosno nikad ne stari i 
neuništiva je. Atmosfera je potpuno kontrolirana, brod ima savršen sustav inercijalnog poništavanja i 
gravitacijskog polja, bez obzira na njihov relativni položaj, niti jedan list ne pada prije pravog vremena. 
Razlika je u tome što ih izvanredno jako vanjsko polje sile štiti od meteora i asteroida, te svih sunčevih 
zračenja, što omogućuje letjelici da doslovno zaroni u tekuću masu bilo kojeg sunca, a da zapravo nema 
površinskog kontakta s ekstremnom toplinom. Oni mogu instalirati uređaje na bilo kojoj razini njegove 
površine ili u unutrašnjosti sunca kako bi smanjili unutarnje pritiske i preusmjerili CME u potpunoj sigurnosti. 
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Sve što moja civilizacija ima na tri planete, udobno bi stalo u taj super brod. Zemlja je plodna i ne nedostaje 
vrtova, cvijeća i zelenila. Održavaju uravnotežen ekosustav sa životinjama, pticama, kukcima i ribama kao i 
svaki normalan planet. Unutarnja površina super broda reproducira u stvarnom vremenu sve što je izvana, 
odnosno mogu vidjeti zvijezde na nebu poput vas, galaksije i solarne sustave, a osjećaj je potpuno isti. 
Svatko od nas mogao bi godinama putovati unutra i umrijeti, a da ge ne upozna u potpunosti. To je zapravo 
ono što nazivate privatnim "rajem", u kojem bi svatko želio živjeti. 

 
 

P - Mythi, prijatelj astrofizičar pita o tome kakve čestice i fizičke osobine čine tamnu tvar. 
 

- Pa, pokušat ću jednostavno objasniti. Tamna tvar je nositelj svemira, gravitacijski držač otvorenog prostora 
za sve dimenzionalne materije, valove energije i fotone svih valnih duljina. To je energetsko polje sastavljeno 
od kvantne tekućine, tvari koja omogućuje grupiranje tvari u međusobnoj interakciji, dopuštajući formiranje 
gravitacijskih tunela, što održava dimenzionalnu materiju grupiranu i u ravnoteži. Tamna tvar može varirati u 
"kvantnoj gustoći" ovisno o potrebnom odgovoru na volumen uključenih materijalnih tijela, što može 
uzrokovati zakrivljenost u snopovima fotona, odnosno savijati svjetlost, kao što se događa u lomovima 
stvorenim u "dimenzionalnom materijalu" kada su njegovi slojevi na različitim temperaturama. Stvaranje 
transportnih portala temelji se na mehanici otvaranja praznina u tamnoj tvari, eliminiranju njihovog 
prirodnog utjecaja i stvaranju prolaza bez "vremena" ili "gravitacijskog utjecaja" međugalaktičkim prostorom. 
Ova tekućina pokazuje funkciju samo kada je njezin utjecaj zahtijeva prisutnost materije u bilo kojoj dimenziji 
i u bilo kojoj dimenziji postojanja, jer je njihov gravitacijski utjecaj pobuđen u onoj mjeri koja je neophodna 
da se uravnoteže sile i trendovi guste materije. Nema trenja jer ne sadrži čestice sa količinom, nego samo 
"kompenzaciju tekućine", odnosno predstavlja se u svom prirodnom stanju kao višedimenzionalna materija. 

 
 

P - Mythi, pita Jerry, upravo sam vidio video "kometa" kako udara u sunce... film je pun Kruliansovih brodova... 

  rade li svemirski prijatelji na suncu? 
 

- Da Jerry, oni rade na tome da pokušaju smanjiti unutarnje pritiske vašeg sunca, u ovom prolasku Sunčevog 
sustava kroz oblak kozmičke energije. Vidite ovaj video, letjelica Krulianaca, a ne komet, se približava Suncu i 
eventualno zaustavlja na njegovoj površini, činjenica koja je izazvala reakciju s posljedičnim smanjenjem 
unutarnjeg tlaka. Sve se to događa puno sporije nego što se prikazuje, jer možete vidjeti vrijeme prikazano 
na samom videu. Ova specifična akcija zahtijevala je oko 24 sata. 
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Ovaj put nisam puno dobio, ali ću vas obavještavati o događajima. 
 
 
 

Video 68 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset osmi - 2. studenog 2011. 
 

CB ops.: - Prijatelji, morao sam na 5-dnevno putovanje koje je spriječilo kontakt s Mythi-em. Jučer smo mogli 
razgovarati i razmijeniti neke informacije. Primio sam mnogo e-mailova o YU-55 i pratim ono što mi je 
objašnjeno: 

 
- Perihel ili YU-55 kako ga vi nazivate, preusmjeren je da se pokaže prisutnost izvanzemaljske inteligencije 
za cjelokupnu populaciju planete Zemlje. Njegovu putanju skrenuo je utjecaj Krulijanskog broda koji je 
pratio komet Elenjin, komet koji je također bio "naređen" za ovu akciju. Komet YU-55 će biti u pratnji vaših 
astronoma i može biti preusmjeren da stigne do Mjeseca, a njime će upravljati svemirske letjelice, a sve to 
možete vidjeti u stvarnom vremenu. Ako YU-55 stigne na Mjesec 8. studenog, velika kiša krhotina bit će 
privučena gravitacijskim privlačenjem Zemlje, što će možda neutralizirati vaše komunikacijske sustave, plus 
trag kometa Elenin koji bi trebao započeti prve učinke ovog ranog mjeseca. Iako nije usmjeren da dosegne 
Mjesečevu površinu, cijelo kretanje svemirskih letjelica pružit će potrebno razotkrivanje u ovom trenutku, 
činjenica koju tisuće ljudi na vašoj planeti može vidjeti saredovitim teleskopima, bez cenzure vaših vlada. 

 

- Galaktička Zajednica je zatražila potpunu evakuaciju svih aktivnosti na Mjesecu budući da je Elenin pristup 
već postavlo pozornicu za ovaj događaj. Planirano nakon ovog otkrića, "solarni sustav Nibiru" može se 
ponovno postaviti na svoju izvornu rutu; naprijed ga pomiče "svemirski brod Krulianaca" i uzrokuje 
orbitalne promjene i deklinacije osi planeta u vanjskim orbitama, posebno na Saturnu i Jupiteru koji se lakše 
promatraju. Ovo je odluka koju treba donijeti nakon ovih događaja, a ako je tako, konačno ćete vidjeti dva 
sunca za nekoliko mjeseci. 

 
 

P - Mythi, istina je da je rasa Andromeda napala baze Reptiloida u Adenskom zaljevu? 
 

- Ne, nije istina. Jedina flota koja dolazi sa Andromede, u službi je naša. Ostale rase sa Andromede koje kruže 
planetom, samo su znanstvenici. Ova vijest je potpuno neutemeljena jer nemamo zapovijed da napadamo 
bilo koju drugu rasu. Za to postoji savjet Galaktičke Zajednice. Plejadini žive u zajednicama na Bliskom istoku, 
Africi, Rusiji, u mnogim azijskim zemljama, u Južnoj Americi, tj. oni su dobro upoznati s događajima i mogu 
držati odbor GZ svjesnim onoga što se događa s lokalnim stanovništvom. Ako je intervencija nužna, 
vjerojatno će biti dodijeljena floti Plejadinaca koja je za to vrlo spremna. 

 
-Reptiloide ocjenjuje odbor Galaktičke Zajednice zbog njihovog aktivnog sudjelovanja u događaju koji je 
doveo do eksplozije podzemnih objekata u Sjevernoj Americi i možda neće moći nastaviti partnerstvo s vašom 
vladom tijekom ovog razdoblja formiranja novog društva. Ova odluka neće utjecati na koloniju na Marsu. 

 
- Vojna kretanja su intenzivna, a čini se da postoji mogućnost eliminacije velikog dijela vladinih čelnika 
zemalja, kada su svi na jednom mjestu u jednom trenutku. To bi bio način postavljanja Jedne Vlade i 
Gospodarstva za planet (NWO), kao planova tih skrivenih sila koje manipuliraju ovim planom. Kontrola 
kaosa puno je lakše nego kontrolirati bankrotirano svjetsko gospodarstvo na početku raspada. 

 
- Došlo je do velikih promjena u Antarktičkoj bazi. Veliki svemirski brod, s energetskim poljem koje 
odražava kozmičke energije i geomagnetsku silu, kruži kontinentom i neutralizira pokušaj da se otopi jezero 
koje služi "podzemnoj svemirskoj luci". Vaše vlade ga pokušavaju odmrznuti, koristeći "HAARP sustav". Ovaj 
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svemirski brod svijetli i reflektira svjetlost poput malog sunca gdje god da krene. Ovo je vrijeme velikih 
iracionalnosti; vaše vlade znaju da neće biti nasumično napadnute nad stanovništvom pod kojim se 
skrivaju. Uz napade HAARP-a na polove i u oceanu, u vašoj se atmosferi oslobađa puno pare, što bi u 
mnogim regijama trebalo izazvati ekstremne poplave i snježne oluje, kao nikada prije. Budite spremni na 
ekstremne događaje koji uključuju klimu regija s uraganima i tornadima. 

 
- Tijekom tog razdoblja svjedočit ćete puno aktivnosti u blizini Sunca s punjenjem svemirskih brodova. 
Znanstvenici Krulianaca uzrokuju sunćeve baklje (CME) na suprotnoj strani kako bi smanjili pritisak. Vidjet će 
se mnogi energetski udari jer je ovo sustav prevencije protiv mnogih zalutalih meteora koji prelaze sustav u 
ovom razdoblju visoke kozmičke aktivnosti. S približavanjem sustava Nibiru Suncu, ako se vrati na rutu, 
mnogi asteroidi će se privlačiti i odbijati, uzrokujući lančanu reakciju koja će se povećati za 500 posto u 
kretanju krhotina u Sunčevom sustavu. Tijekom ovog mjeseca imat ćete puno vijesti i činjenica koje će 
signalizirati buduće događaje, a neke će objaviti i vaše vlastite vlade, kao što je meteor koji prijeti šoku ili 
druge "prirodne katastrofe". 

 
- Geomagnetsko polje planete postaje sve slabije, kretanje magme i dalje raste, a posljedično i šanse za 
velika tektonska kretanja u svim regijama. Ovo slabljenje će uzrokovati promjene u boji neba s različitim 
bojama loma u slojevima atmosfere, uzrokovane velikom pojavom kozmičke energije i zračenja vašeg Sunca, 
to je upozorenje i vidljiv znak stanja u kojem se nalazi štit geomagnetske zaštite vaše planete. Sunčev sustav 
je već unutar oblaka kozmičke energije, i tako će ostati sljedeće dvije godine, dakle, životinje, kukci i ribe 
osjetljivije na te promjene će u ove dvije godine nestati, pa čak i izumrijeti. 

 

- Kinetička energija koja drži tijelo u pokretu može se usporediti s nevoljkošću nekih da zastanu i razmisle kako bi 
razumjeli dinamiku činjenica i događaja. Znam da izaziva kontroverzu kada CB stavi ono što kažem u video 
zapise. Znam da bi svi htjeli vidjeti kraj svojim tjeskobama i posljedično biti frustrirani kada se činjenice ne 
podudaraju s datumima ili podnescima. Budite uvjereni u jedno, sve se u svemiru događa u pravo vrijeme, čak i 
kada se čini da nešto nije u redu, moglo bi biti ispravno ako ga drugi promatrač promatra iz drugog kuta. 
Shvatite da ova predviđanja ovise o linearnosti događaja, ako dođe do promjena u činjenicama, mogu se 
promijeniti događaji na kraju. Gledaj, ja Ja sam samo promatrač koji je iz boljeg kuta za sagledavanje događaja, 
ne propovijedam doktrine ili procedure, samo obavještavam njega i vas, najbolje informirane o mogućim 
činjenicama. 

 
- Čuvajte se i budite spremni na sve ili ništa, ali svejedno budite spremni. 

 
 
 

Video 69 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video šezdeset deveti - 10. studenog 2011. 
 

- Prijatelji, došao sam ovdje na inzistiranje CB-a da komentiram ove točke i vraćam se za otprilike tri dana 
na novi razgovor. Pomažemo Arkturijancima u operaciji uklanjanja baze podmornica u blizini otoka Socotra 
u Arapskom moru. 

 
- Kao što ste mogli pratiti, asteroid YU-55 skrenjen je sa rute na Mjesec od strane Krulianskog broda, 
približivši ga malo više Zemljinoj orbiti, a to je natjeralo vaše astronome da isprave udaljenosti preleta Zemlje. 
Galaktička Zajednica odlučila je ometati trenutne planove elita vaše planete, a savjetovali su ih Plejadinci. Ako 
bi se velike prirodne katastrofe dogodile u ovom trenutku kako su elite bile izvjesne i uvjerene, to bi olakšalo 
plan genocida. Velika letjelica Krulianaca prošla je blizu planete pokrivajući efekte meteorita Elenjin-ovog 
traga, koji bi onemogućio vašu komunikaciju početkom studenog. 
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Ekonomija planeta ulazi u potpunu krizu, vaša će vlada morati pokrenuti veliki sukob kako bi izvršila planove 
za globalnu kontrolu i to će se lakše ući u trag, jer ako takav plan postoji, možda ćemo dobiti nalog za 
intervenciju na planeti. To je ono što Plejadini žele više mjeseci, otvorenu intervenciju uz izravno 
sudjelovanje lokalnog stanovništva. Prelazak ove kolonije na razinu "jedan" frekvencije, dobiva velike 
intervencije od strane društava koja su davno radila na takvom razvoju. To je kompliciranije nego što se čini, 
jer je odbor Galaktičke Zajednice odlučio da vaša vlada ne može voditi unaprijed utvrđene planove za 
eliminaciju etničkih grupa koje ona smatra "nepotrebnim". Također je odlučeno da se pričeka početak 
sukoba do masovnog otkrivanja izvanzemaljskih društava koja će biti prisutna kako bi uskladili situaciju. 

 
Vaše elite gube vrijeme, nisu mogle računati na Elenin, niti na YU-55, niti na sistem Nibiru u njihovo pravo 
vrijeme, pa će uskoro izgubiti kontrolu nad situacijom. Nažalost, na početku ste planirane njihove odmazde, 
ali neće zadugo. Reptiloidi ne mogu imati bilo kakvo sudjelovanje, jer su njihove aktivnosti praktički 
obustavljene na Zemlji naredbom Galaktičke Zajednice, tj. vaše će elite biti bez ikakvog pokrića. Vojni 
pokreti jasno pokazuju svrhu ove igre, stavljajući naciju protiv nacije, posebno u naseljenijim područjima 
planeta. Za vašu elitu ovo je igra s označenim kartama, svi koji su uključeni točno znaju koju ulogu trebaju 
igrati u igri eliminacije stanovništva. 

 
Posljedica toga da narod želi uništenje susjeda je želja elita, a ne običnih građana. Ti bi narodi mogli živjeti u 
miru ako nema takve centralizacije moći od strane tako malog broja. Strategija Galaktička Zajednica je bila 
pametna, uklanjajući prirodni čimbenik sa dnevnog reda vaših elita, ona tjera vaše vlade da poduzmu 
inicijativu koja će jasno pokazati namjeru genocida. Ova promjena u politici Galaktičke Zajednice sa 
poštivanjem "nemiješanja", bilo je vrlo zanimljivo, jer je vaš planet stvarno u situaciji u kojoj se nužno 
provode hitne mjere. Što se tiče Nibiru sustava, vjerujem da će se vratiti na normalnu rutu unutar Sunčevog 
sustava, ali ova ratoborna situacija bi se već trebala riješiti kada ona prođe za nekoliko mjeseci. Također, 
Arkturijanci su bili zaslužni za ublažavanje pritiska magme iz vulkana koji je prijetio da će raznijeti Kanarske 
otoke bacajući pola otoka i more uzrokujući prirodnu katastrofu koja se spremala dogoditi. Probili su sloj 
lave na točki najvećeg pritiska kako bi smanjili mogućnost još jedne katastrofe, koju je prethodno očekivala 
vaša elita. Krulianci također drže pod kontrolom sunce koliko god je moguće, da bi se održali "osnovne 
funkcije" planete u radu koliko god je potrebno. Nemojte misliti jer se nijedan asteroid nije sudario s 
planetom, i da se ništa se ne događa. Ne događa se puno iz razloga koje ćete razumjeti u bliskoj budućnosti. 
Mnogi ljudi naporno radi kako bi vam omogućili povećanje razine uspjeha u omjeru koji svi očekuju. 

 
Čuvajte se i vjerujte da će se cijeli ovaj put završiti pravednije i sa manje patnje za ovu opću situaciju. 

 
 

Video 70 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sedamdeset - 16. studenog 2011. 
 

P - Mythi, MB pita, zašto ruske sonde poslane na misije na Mars potpuno propadaju? Svi njihovi pokušaji da 
orbitiraju oko Marsa ili njegovih mjeseca su propadaju! 
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- MB, samo određene nacionalnosti vaše planet, elite koje kontroliraju vašu Europu i Sjevernu Ameriku 
sudjeluju u kolonizaciji Marsa s reptiloidima, a nisu uključeni ruske, istočnjačke, afričke i azijske 
nacionalnosti. Svaki pokušaj ovih etničkih grupa u istraživanju, proučavanju ili prikazivanju na lokaciji Marsa 
ili njegovih mjesečeva bit će po kratkom postupku spriječen. 

 
 

P - Thomas pita, Mythi da podvodnu bazu vi i Arkturijanci demontirate je li to bila reptilianska baza koju su 
koristili za slanje negativne energije na Bliski istok kako bi emocionalno i mentalno destabilizirali ljude u 
tom području kako bi stvorili nestabilnost koja bi elitama dala izgovor za invaziju na to područje? Ne 
Thomas, CB je također pitao za najavu da su raznesene baze reptila u Kini i Jemenu, a to nije točno. 
Reptiloidi ovdje nemaju baze za podmornice, imali su baze u današnjoj Grčkoj i nekoliko u Americi, 
uključujući i neko jezero u Peruu u starim vremenima. Arkturijanske baze su neosporne, nemaju 
neprijatelje, a polje sile koje se koristi u tim bazama čini ih neranjivim. Neke baze se uklanjaju, a druge 
sele. Ne postoji događaj da se zrači "negativna energija", postoji alternativna upotreba "paralizirajuće 
energije osjetila" kako bi se izbjegla fizička šteta iracionalnim ili ratobornim bićima. Ono što ljude 
uznemiruje nije vanjska moć, nego su vanjski problemi kao što su nepoštivanje prava, nedostatak 
prehrane za obitelji, "sankcije" koje bi nametnuli oni koji bi inače zauzeli ove regije ili jednostavno 
eliminirali neke etničke pripadnosti. Reptiloidi nisu uključeni u ovu vrstu akcije, oni su mnogo 
inteligentniji i napredniji nego što mislite. Njihov problem je sada sa sankcijama Galaktičke Zajednice 
zbog njihove prisutnosti na planeti kao "gosti", njihova "zabava" je gotova s ovom kolonijom. 
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P - Mythi, ovaj film je snimljen u raketnom lansiranju prije nekoliko dana kada je već bio iznad atmosfere, što 
je  to što se čini plavim? 

 

- Vidite,ovo je sustav Nibiru koji se vidi iz južnog kvadranta Zemlje. Kada se promatra izravno primajući 
sunčevu svjetlost koja je iza Sunca, jedina frekvencija koju reflektira emisija protona, je svijetloplava. Danju, 
kada sja sunce, vi to ne vidite, jer vaša atmosfera također reflektira svijetloplavu boju, a noću je izvan dosega 
vida. Jedina održiva pozicija promatranja je Južni pol. Kada prijeđe ispred sunca, to jest manje od jedne AJ, 
vidjet ćete crvenkastu kuglu jer sunčeva svjetlost dolazi odostraga. Kao što sam ranije rekao, Krulianci 
postavljaju sustav na izvornu rutu i trebali bi ubrzati njegovu brzinu kada dobiju naredbu Galaktičke 
Zajednice. Donijeli su ga s granica Kuiperovog pojasa do blizu Sunca. Za nekoliko mjeseci vidjet ćete svoje 
drugo Sunce. 
Svi koji su do sada ušli u polemiku s CB-om, svjedočit će svim činjenicama i, nakon pregleda svega rečenog, 

vidjeti kako su nasamareni u preranim nagađanjima. Ovo namjerno nazadovanje prolaska Nibiru sustava i 
bilo kakvo uplitanje koje je do sada usvojila GZ, je zbog službenog izvješća Plejadinaca o visokim trendovima 
sukoba u svijetu čiji je cilj istrebljenje 80 posto prisutnih etničkih grupa, od strane elita. 

 
- Dok učite, nekoliko varijabli može uvelike promijeniti smjer i vrijeme događaja. Otkako smo počeli 
razgovarati, prije više od godinu dana, mnogo toga se promijenilo, varijable su se mijenjale, odluke su se 
donosile. Mnogi, koji su se osjećali zavedeni činjenicama, mogli bi zauzeti obrambene pozicije s obzirom na 
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ove informacije, pa čak i pokušati ih diskreditirati, ali sve će doći s vremenom, kao dan za drugim, da bi se 
otkrio ishod događaja. 
Pokušajte pročitati sve što je rečeno sa početka naših razgovora, shvatit ćete nijanse činjenica koje dovode do 
promjena kao razvoj događaja. Istina je na kraju ispisana iskrivljenim crtama. 

 
 
 

Video 71 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset jedan – 17. studenog 2011. 
 

P - Mythi, postoji mnogo dokaza o postojanju nove planete kao dijela Sunčevog sustava, tamne 
planete koja ne reflektira svjetlost, vrlo je velika, a neki ga zovu "planet Enoch". Znate li išta o tome? 

 
- Ova činjenica bi vam bila priopćena na vrijeme, ili nakon vašeg ulaska u galaktičku zajednicu. Jedini koji su 
znali za postojanje ovog "inkapsuliranog planeta" bile su vaše elite koje vode vaše promatračke svemirske 
sonde. To je veliki planet, u procesu stabilizacije orbite. Trenutno ima izrazito eliptičnu orbitu i putuje 
velikom brzinom. Njegova orbita izračunata je za kutnu poziciju i vrijeme toliko precizno da bi bit trebao 
utjecati na rutinsku orbitu ostalih planeta u sustavu. Nemojte brkati ovaj 12. planet, sa "sustavom Nibiru", 
koji je binarno sunce vašem suncu. Ovaj planet je otprilike veličine Saturna i masivan je. U potpunosti je 
kapsuliran posebnom atmosferom, koja planeti osigurava izvrsno izjednačavanje uvjeta života bez obzira na 
potrebu redovitog sunčevog svjetla. On hvata energiju potrebnu u svom brzom prolazu pored sunca i ostaje 
konstantna do sljedećeg prolaska. Ja osobno nisam bio tamo, ali sam mogao vidjeti po sustavu, to je 
prekrasan planet, klimatski kontroliran i skladan, kao što će jednog dana Zemlja sigurno biti. 

 
- E, sad ću objasniti razlog svemu tome. Kolonija Zemljana će ići na razinu jedan, ali ljudski proces 
dekontaminacije, to jest, sve dok vaše društvo ne bude samo s pojedincima iste frekvencijske razine, 
zahtijevat će mnogo desetljeća. Iz tog razloga ovaj je planet u vaš Sunčev sustav u posljednjem desetljeću 
dodala zajednička radna skupina uglavnom Krulianaca, Plejadianaca i Camelopardalisa. Radi se o planetu koji 
je donesen iz Sunčevog sustava iz sazviježđa Plejade, koji je živa ljudska kolonija Plejada razine 5, koji će biti 
vaš "stariji brat", i bit će "civilizacija odgovorna" za ravnotežu ovog Sunčevog sustava . Oni će biti odgovorni 
za međugalaktičke transportne prolaze, za nadzor ponašanja "iznutra prema van" i "izvana unutra" Sunčevog 
sustava. Ova civilizacija je baza znanja tehnološkog i duhovnog napretka i prirodno će se stopiti s novom 
civilizacijom planete Zemlje. Oni će biti vrata za sve druge civilizacije koje su već u izravnom kontaktu s njima 
i bit će vam predstavljeni kao nova braća iz različitih dijelova svemira. Naši članovi ekipe Andromede također 
je uključena u ovaj popis prijatelja. Mnogi od njih već desetljećima žive među vama, prateći vašu zrelost, 
vrline i slabosti. Oni su ljudi kao i vi, samo s mnogo većom sposobnošću analize i razlučivanja. Oni znaju sve o 
vama; koriste puno vašeg interneta i nesumnjivo znaju da smo o tim razgovorima razgovarali putem kanala 
na kojem se sastajete. Izvješća i izjave koje su dali na zahtjev Galaktičke Zajednice, bili su imperativ za 
donošenje odluka koje su dovele do dosadašnjih mjera koje je odbor poduzeo. Otklanjanje opasnosti od 
Elenjina i njegovog traga, rasterećenje tektonskog pritiska na nekoliko mjesta na planeti, preusmjeravanje 
velikih sunčevih emisija, preusmjeravanje asteroida itd... 

 
- Danas Sunčev sustav ima tri naseljene planete, Zemlju, Mars i ono što vi zovete “Enoh”. Prisutnost te 
civilizacije Plejadinaca kao dijela sustava u potpunosti će sprijećiti uplitanje istraživačkih rasa, te će 
neke "nehumanoidne" rase držati pod trajnom kontrolom. Vaše elite ne mogu dugo poricati prisutnost 
novog 

planeta u vašem Sunčevom sustavu pa ćete uskoro biti sigurni u sve ovo što vam prvima govorim. 
Gledajte, ovo vam samo govorim jer vidim da ste već sami otkrili "dotični planet", jer inače nisam imao 
ovlaštenje za takvo otkrivanje, ali niti sam dobio zahtjev za "visoku povjerljivost, pa sam progovorio i 
rekao... 
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P - Sylvain pita, je li moguće da neke podzemne baze imaju portale kroz koje mogu putovati s planeta na 
drugu? Ako da, je li moguće elitama pobjeći na koloniju na Mars-u? 

 
- Sylvaine, transportni portali mogu se otvoriti u transferima na određene lokacije unutar Sunčevog sustava. 
Ovi otvori su privremeni, odnosno nisu fiksni portali kao što su instalirani za redovitu prometnu mrežu. Da, 
s tehnologijom stečenom od reptiloida, neke bi vaše vlade na kraju trebale imati pristup privremenom 
portalu za Mars. 

 
 

P - Mordant pita, možete li dati opis bića na Rigelu i Betelgeuseu. Koja je važnost planeta Mintaka i postoji 
li danas život na njemu? 

 
- Prijatelju, binarni sustav Rigela Genji-a i Betelgeuse-a sunca u Orionu, o kojima tisuće planeta ovise o 
njihovoj emisiji topline i svjetlosti. Postoje stotine vrsta humanoida i nehumanoida koji žive u trilijunima u 
tim nebulama. Totalno mi je nemoguće identificirati planet po imenu koje ste dali, bez preciznog astrološkog 
položaja. 

 
 

P - Skywriter pita, bilo koja vanzemaljska civilizacija je imala udjela u stvaranju knjiga poput Biblije ili 
Kurana, itd...? Ili ga je stvorio čovjek? 

 
- Da, rane nacrte romana o vašem Sunčevom sustavu i okolnim zvijezdama izradile su drevne rase koje su 
vodile Sumerane, Vede i mnoge prije njih. Rasa velikih ljudi, koja sada živi na Plejadama, ostavila je nekoliko 
romana fokusiranih na lokalno poznavanje zodijaka. To je bio početak romantizacije tadašnjih teologa koja je 
prešla na druge etničke skupine, prilagođavajući ih vlastitim kulturnim i filozofskim parametrima. Ovi 
originalni romani imaju više od 18 000 godina, a dodavali su i druge figurativne elemente kao primjere 
života kojima se treba diviti i slijediti. Naravno, bilo je mnogo umetanja politike i stvaranja koncepta raja i 
pakla, kako bi se obuzdao poticaj masa i kontrolirale njihove sklonosti. 

 
 
 

Video 72 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset dva- 28. studenog 2011. 
 

Odgovori i razmatranja. 
 

P - Mythi, postoji stari satelit koji je nazvan "Crni vitez", koji je sporadično prenosio poruke, što ukazuje da je 
izvor zvjezdani sustav Epsilon Boötes na položaju koji je zauzimao prije otprilike 13.000 godina. Možete li 
nam reći koji je to objekt? 

 

- Pa, ovaj artefakt je izvorno instaliran u orbiti vašeg mjeseca nakon posljednje oružane borbe za kontrolu nad 
Sunčevim sustavom prije oko 13.000 godina. Postavio ju je konzorcij koji je dvije tisuće godina kasnije dobio 
službenu formaciju Galaktičke Zajednice, koja sada brine o ovom dijelu galaksije. Kada je Galaktička Zajednica 
preuzela ovu koloniju prije otprilike 11.000 godina, prebačen je u orbitu Zemlje iznad mjesta gdje će biti 
izgrađena baza na Antarktiku. Vidite, u to vrijeme Antarktik nije imao led, bio je prekriven umjerenim šumama i 
velikim jezerima. Vaš brod pod nazivom "shuttle" orbitira uz satelit, i vaši astronauti su ga dodirivali, snimali i 
pregledavali, ali je neprobojan za vašu trenutnu tehnologiju. Ovaj uređaj šalje redovite informacije o komunikacijama 
snimljenim na planeti od početka vaše kolonijalne civilizacije, šalje atmosferske analize i informacije o energetskim 
poljima planete. To je drevni artefakt, instaliran derivacijom civilizacije Camelopardalis iz Boötes Constellation. 
Potpuno je funkcionalan i radi u stvarnom vremenu. 
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P - Mythi, gdje su Elenin i Nibiru? Kakav slijed događaja trebamo očekivati? 

 
- Prijatelji, Elenin više ne predstavlja nikakvu daljnju prijetnju, jer je sav njegov utjecaj eliminiran 
djelovanjem Galaktičke Zajednice. Sustav Nibiru je na putu kontroliranom brzinom. Ne znamo točno što će 
odlučiti Galaktička Zajednica, ali čini se da daju uže vašim elitama da se objese. Uskoro ćete gledati Nibiru, 
kao što su je vaši preci primijetili u drugim prilikama, ali datum prvog prikaza ovisi isključivo o datumu koji će 
odrediti Galaktička Zajednica. Čekaju slijed događaja, prema režiji zajednice Plejadinaca, koja je bila 
odgovorna za integraciju ove kolonije u međugalaktičku zajednicu. Plejadini će definirati kada bi Galaktička 
Zajednica uopće trebala intervenirati. Planet koji zovete Tyche ili Enoch trebala je objaviti vaša znanstvena 
zajednica, ali razumijemo da oni nemaju ni najmanju namjeru to učiniti. 

 
- Već primjećujete velika povećanja nestabilnosti u ponašanju atmosferskih pojava jer je slabljenje 
geomagnetskog polja planeta nemoguće popraviti, jer je prirodno ponašanje. Što je bliže galaktičkom 
ekvatoru, geomagnetsko polje je slabije, a to omogućuje veliku apsorpciju sunčeve i kozmičke energije 
koja uzrokuje ove promjene. Fizički polovi, odnosno nagib osi rotacije planete počinje svoju migraciju do 
točke ravnoteže uzrokovane kretanjem magme koja raste na temperaturi u količini apsorbirane energije. 
To bi se trebalo pojaćati u ovim prvim mjesecima 2012. godine. 

 
- Ekonomija vaše planete je uništena za ljude, jer sve što se događa je fikcija. Vaše elitae imaju sve pod 
kontrolom, to je kao vaša igra koja se zove "šah" sa svim potezima koji su prethodno kombinirani gdje je šah- 
mat za smanjenje populacije diljem svijeta. Budite spremni suočiti se s ovim kazalištem koje montira vaša 
elita, njima je najlakši način da izazovu "ustanak" naroda kako bi mogli kontrolirati kaos u slučaju globalnih 
razmjera. Vaše vlade su nedavno lansirale artefakt na putu prema novoj planeti (Tyche-Enoch), žele kontakt 
jer su otkrili da je to naseljen planet i izuzetno tehnički. Odbor reptiloida iz marsovske kolonije pokušao je 
zakazati posjet vodećim predstavnicima vaše elite da "požele dobrodošlicu" ali su ih Plejadini odbili pimiti 
dok se ne uspostavi red i dok se ne priznaju pravi vođe. Uostalom, reptiloidi su još uvijek suspendirani od bilo 
kakve aktivnosti koja uključuje ovu humanoidnu koloniju. 

 
 

P - Mythi zašto si ovaj novi planet nazvao dvanaestim? 
 

- Pa, za nas postoji jedanaest nebeskih tijela koja se smatraju planetama u vašem sustavu, a vi ih nazivate: 
Merkur, Venera, Zemlja, Mars, Jupiter, Saturn, Uran, Neptun, Pluto, Eris i Haumea. 

 
 

P - Mythi Jerry pita, u slučajnom videu snimljen je svjetlosni fenomen koji doseže vulkan Sakurajima, možete 
li reći što je to? 

 
- Kao što sam ranije objasnio, Arkturijanci pokušavaju kontrolirati velike erupcije. Ova tehnika za 
smanjenje pritiska u malim dozama drži vulkan pod kontrolom neko vrijeme. Ovaj bljesak koji se vidi na 
filmu, je pražnjenje energetskog snopa ispaljenog s broda s uključenim poljem nevidljivosti, pa je vidljiv 
samo snop, počinje od "ništa" i završava do vulkana. Arkturijanci ne rade samo u podmorskom okruženju, 
oni djeluju u 

bilo kojem okruženju. 
 
 

P - Mythi, pita Thomas, kipovi Uskršnjeg otoka i njegovi pretplatnici nikada nisu objašnjeni, možete li nam 
reći nešto o tome? 

 
Thomas, prema zapisima, ovaj otok je bio baza za susrete među naprednim rasama Atlantide iz Atlantskog 
oceana i Pacifičkih Lemurijaca, civilizacije drevne regije u blizini obale Indije, koja je devastirana tektonskim 
pokretima tamo prije oko 18.000 godina. Ovi kipovi su označavali teritorije i granice zvjezdanih položaja. Proroci 
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starih pre-Inka civilizacija Južne Amerike također su vođeni na ove sastanke kao gosti. U svakom susretu, jedna od 
letjelica je uzimala novi kip i postavljala ga na odgovarajuće mjesto antigravitacijskim tehnikama. Zapisi koji su 
napvljeni u stijenama drevne su reference sudionika i gostiju ovih susreta.    
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P - Mythi, kada uopće možemo očekivati nekakvu izravnu pomoć naše starije braće? 
 

- Moja braćo, možda ne shvaćate, ali tisućama godina imate ovu pomoć. Kada je vaše elite, počnu 

posljednjikorak za konsolidaciju svojih planova bit će vrijeme za djelovanje. Ovo vrijeme je sada u rukama 
Plejadinaca; među vama žive mnoge obitelji i znat će kada i gdje trebaju prijaviti početak naše intervencije. 
Ovaj put ne razmišljajte o kraju, već o novom početku za ljudsku rasu, potpuno oslobođenu kolonijalnih 
utjecaja. Bit će to početak veličanja nove vrste braće s mnogo posla za preuređenje planete. 

 
 

Video 73 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset tri- 18. prosinca 2011. 
 

Odgovori i razmatranja. 
 

Ops.: - Prijatelji, pričao sam s Mythi-em ponekad na daljinu dok nisam bio dostupan zbog poslova, ali sada se sve 
opet približava normalnom. 

 
Svima je rekao: 

 
- Neki od vas su razočarani što su u prosincu, a ništa se grandiozno nenormalno nije dogodilo. Gledajte, ako se 
ništa jako nasilno još nije dogodilo, to je zato što se mnogi prijatelji brinu o glavnim žarištima neposredne 
opasnosti. Morate se brinuti za svoje vlade, jer će biti previše bolno za sve vas. Kako je prijatelj "TheRobot35" 
pitao, što se zapravo može dogoditi s ljudima u 2012., mogu reći da vaše vlade, koje su bile sputane od 
Galaktičke Zajednice, nisu mogle uživati u prirodnim katastrofama koje su se očekivale na dnevnom redu. To 
znači da će djelovati prividno kako bi donijeli iznimne zakone protiv građana i izložili se jarmu izravnih 
promatrača Plejadina. Vulkanska aktivnost se ne može obuzdati u cijelosti, neke super vulkane je nemogu 
kontrolirati čak ni Arkturijanci, stoga se pripremite u Sjevernoj Americi i Pacifiku jer su neka područja već brzo 
degradiraju. 

 
 

P - Thomas pita, hoće li patuljasta zvijezda doći, hoće li joj biti dopušteno obavljati svoj izvorni destruktivni posao 
ili će to biti samo znatiželja za promatranje? Drugim riječima, trebamo li biti zabrinuti zbog Patuljaste Zvijezde? 

 
- Thomas, ako se pozivaš na Nibiru sustav, on mora ispuniti svoj tijek nakon što je oslobođen od Galaktičke 
Zajednice. Oni ovise o konačnoj poziciji Plejadinaca koja će definirati vrijeme događaja. Sve je povezano sa 
sljedećim koracima koje trebaju poduzeti vaše elite. Naš je dojam da nakon zastoja koje je elitama prouzročen 
u njegovom rasporedu za depopulaciju planete, preostala zaštićena društva mogu biti adekvatno pripremljena 
za prevladavanje učinaka prolaska Patuljaste Zvijezde Sunčevim sustavom. Sve će to biti postavljeno od 
početka sljedeće solarne godine, budući da se sustav kao cjelina kreće galaktičkom hemisferom i Zemlja će 
mijenjati frekvenciju na novo doba Vodenjaka. Zimski solsticij 2012. bit će novi početak vašeg novog društva. 

 
 

P - Prijatelj “dcdome” je upitao “Svakako prihvaćam mogućnost inteligentnog života u svemiru, ali zašto bi vlade 
to držale tajnom? Nakon nekoliko tisućljeća viđenja NLO-a, nitko ne bi bio toliko šokiran. Ne mogu razumjeti 
zašto bi te iste vlade potrošile mnogo milijardi dolara na istraživanje našeg Sunčevog sustava u potrazi za 
najosnovnijim oblicima života kada s nama rade stvarni živi vanzemaljci. Ništa od ovoga nema smisla!” 

 
- Prijatelji, vaše vlade i vaše religije su organizacije koje kontroliraju vaš um, kako biste se trebali ponašati i 
kako mislite. Tehnološkim razvojem i komunikacijom na globalnoj razini ubrzano su izgubili velik dio te 
kontrole, i danas još uvijek nastoje stvoriti "okruženje" dezinformacija koje trebaju prikriti laži nakupljene u 
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svim ovim prošlim stoljećima. Možete biti sigurni da većina ovih "projekata" nije ono što otkrivaju da jesu, 
jer davno biste znali za kolonizaciju na Marsu. "Projekti fasada" zlatni su ključ "pseudo uspjeha" koji su imali 
u prikrivanju informacija običnim građanima, a mnogi su umrli zbog objavljivanja neželjenih detalja. Sve to, 
vođeno željom da zadrže vlast u rukama nekolicine elite koji "znaju istinu". 

 
 

P - Prijatelj “uncledecrept” je zbunjen onim što je opisano u “knjigi otkrivenja” o vanzemaljcima su pali anđeli, i 
želi vjerovati u postojanje svemoćnog boga za sve i svakoga. 

 
- Prijatelju, vidi primjer, milijarde stanica koje rade zajedno ima tijelo i djelovanje, daje mu sposobnost 
kretanja i misli. Bubrežne stanice se razlikuju od mišića, koji zauzvrat nemaju sposobnost interkoma kao 
neuroni, kao ni otpor koštanih stanica koji održava postavu. Razlikuju se među sobom, kao i mi od vas, ali su 
sastavljeni i samo s tim razlikama mogu dobro funkcionirati. Svi smo mi stanice koje čine ono što biste 
nazvali "Bog". Ako možemo dobro surađivati, "Bog" će uvijek biti dobro suočen sa svemirima koje on (kao 
skup svemogući) stvara i kojim upravlja. Mi sve stanice (Božje) okupljamo se kako bismo obranili ovog 
"Boga" od destruktivnih smetnji, koje, kao vaše bakterije i virusi, pokušavaju debalansirati imunološki sustav 
da bi iskoristili, dok tijelo izdrži napad. Svi oni koji su protiv harmonije među "ćelijama", moraju se smatrati 
"napadačima" koji nisu dobrodošli u sustav. Funkcija teološkog "Boga" je da se brine o svojim tvorevinama, 
a svatko od nas je odgovoran za dobrobit susjednih stanica prema nama, jer samo tako naš "Bog" bit će zdrav 
i može nas prosvijetliti mirom i razvojem. Ovu "knjigu otkrivenja" napisali su ljudi na Zemlji, u doba u kojem 
znanje o podrijetlu nije bilo poznato, a nepoznato je bilo uznemirujuće i neshvatljivo. Zemlja je bila središte 
svemira; čak ni oni nisu znali njegov format. Nevjerojatno je da se i nakon nekoliko tisuća godina neki i dalje 
vode starim filozofijama i romanima. 

 
 

P - Mythi, Seemore pita, je li istina da će se Zemlja, kada se planet uzdigne, podijeliti na dvije stvarnosti? Da će 
postojati 3D Zemlja i 5D Zemlja i da će oni s više negativne energije ostati na 3D Zemlji? Također je li moguće 
da kada se uzašašće dogodi da će naša svijest otići u drugu alternativnu stvarnost? 

 
- Vidite više ne, Zemlja će se pomaknuti na razinu 1 treće dimenzije, četvrta dimenzija je prisutna na planetu 
kao još jedna razina kvantne energije gdje se između inkarnacija primaju samo bestjelesni. Ne idete u druge 
razine stvarnosti, samo u prvu razinu/frekvenciju 3D stvarnosti. Razina razumijevanja vodi bića do razine 
stvarnosti koju mogu promatrati čak i sada na vašem planetu ljudi koji žive na različitim razinama 
"stvarnosti". Nemojte brkati "razinu stvarnosti" s "dimenzionalnom stvarnošću" jer su to potpuno različiti 
uvjeti. 

 
 

P - Mythi, Vril društvo nacističke Njemačke imalo je medije koji su bili u kontaktu sa sumerskim planetima oko 
Aldebaranskog sunca. Što nam možete reći o tim planetima i njihovim stanovnicima i kako su negativno 
utjecali na vođe Vrila, a u konačnici i na vođe nacističke Njemačke. 

 
- Kultura Aldebarana imala je početni kontakt s grupom ljudi, od kojih je jedan imao vrlo dobro razvijen 
telepatski kanal, bila je kći Plejadinca. Sastanci su organizirani zbog potrebe obrane humanoidnih naroda 
Zemlje od naroda koji su bili u savezu sa reptiloidima, a ta rasa humanoida iz Aldebarana vjerovala je u 
navode o kontaktima, jer su i oni imali svoje razlike sa reptiloidima. Osoba odgovorna za tumačenje 
tehnoloških inovacija bio je znanstvenik Viktor Schauberger koji je imao kapacitet mozga do razine 2. Kada 
su otkrili da priča nije ispričana točno kao što se događa, prekinuli su tehnološku pomoć Nijemcima, uklonivši 
provodne materijal nulte otpornosti na sobnoj temperaturi, koji su im pomogli locirati na Antarktiku. 
Naslage ovog materijala ponovno su zatrpane pod ledom. 
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P - Thomas sumnja, “jesu li ljudi ikada živjeli na Veneri i postoji li ikakva mogućnost da se tamo sada nalazi život? 
Što nam možete reći o povijesti Venere i kako se ona povezuje s nama ovdje na Zemlji?” 

 
- Thomas, Venera nije nastanjena. Ona je Sunčev sustav grupiran prije samo oko tri milijarde godina, potpuno 
usijan, kao mala "patuljasta zvijezda" koju je uhvatila gravitacija vašeg sunca. Ona je još uvijek u previranju i 
vulkanskom hlađenju kako bi formirao koru koja može izdržati bilo koji mogući oblik života. Hladi se od polova 
prema ekvatoru, a njena visoka vulkanska aktivnost čini gustu atmosferu otrovnih plinova. Ona još uvijek 
izgleda kao što je Zemlja bila prije nekoliko milijardi godina. 

 
- CB me je pitao za sjajnu točku u blizini Sunca koju otkriva solarna baklja gdje vidite da će proći planet Merkur, 
i mogu reći da nije ništa, to neki odraz je uzrokovan dinamičkom kolorizacijom slike vaše opreme. 

 
 

P - Još jedna Thomasova sumnja, ono što naše istraživanje pokazuje je da je srce 100 puta jače električno od 
mozga, a srce 5000 puta jače od mozga magnetski. Znači li to da je magnetizam jača sila od elektriciteta i da se 
zato vaša sredstva svemirskog putovanja i proizvodnje energije temelje na magnetizmu, a ne na elektricitetu? 

 
- Thomase, mislite na simptom magnetizma. Električna energija nije ništa drugo nego praktična upotreba 
osnovnog magnetizma. Električna energija ne postoji bez magnetizma. Čak i u procesima kemijskog ili 
frikcionog stvaranja električne energije, a vi ih još uvijek malo razumijete. Samo da objasnim onima koji 
nisu svjesni, unipolarno magnetsko polje je poput magneta sa samo jednim polom, sjever bez juga ili jug bez 
sjevera, snop je magnetske energije koji može dinamički promijeniti polaritet, čineći magnetsku energiju 
upotrebljivom u bilo kojem stanju ili potrebnoj situaciji. 

 
 
 

Video 74 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset četiri - 20. veljače 2012. 
 

CB ops.: - Dragi prijatelji, do kašnjenja “Video 74” došlo je zbog mnogih nezgoda koje su se dogodile sa mnom u 
ova posljednja dva mjeseca. Osim što je Mythi službeno zamolio Upravni odbor GZ, zbog intervjua koji su bili s 
nama prošle godine, uspjeli smo normalno komunicirati tek nakon što smo dobili suglasnost da i dalje 
komunicira kao dodatni službenik sa nama. 

 
Ja ću vam u ovom videu dati neka razmišljanja Mythi-a za nastavak kontakata. 

 
- Mnogi od vas se pitaju o sustavu Nibiru i što se očekuje u narednim mjesecima, pa, primili smo komunikaciju, 
sustav Nibiru je pušten u originalnoj ruti i njegov pristup te će napraviti konačni prolaz od listopada do 
prosinca ove godine. 

 
Kruliani su ranije ovog mjeseca veljače u Sibiru postavili još dvije velike kontrolne sonde. Plejadani su obavijestili 
GZ o neminovnosti široko rasprostranjenog sukoba među nacijama planeta od sljedećeg ožujka. Dnevni red vaše 
vlade je ponovno prilagođen kako bi se nadoknadilo izravno uplitanje GZ tijekom prošle godine, kao što sam 
vam već ispričao, u pogledu zaostalosti sustava Nibiru i umjetne kontrole tektonskih i vulkanskih događaja. Sada 
s puštanjem Nibiru sustava na njegovu izvornu rutu, više neće biti načina za umjetnu kontrolu površinske 
napetosti kore planeta. 

 
Venera, Saturn i Jupiter pretrpjet će mnoge vulkanske erupcije i lako uočljive površinske modifikacije za vas. 
Sunce će od sljedećeg mjeseca pokazivati velike nestabilnosti kao rezultat aproksimacije svojg malog binarnog 

sustava (Nibiru). Budite uvjereni da će se priroda smiriti tražeći svoju novu točku ravnoteže tek kada frekvencija 
planeta bude potpuno na razini jedan, krajem prosinca ove godine. 
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Savjetovao me GZ da ne spominjem više regionale prognoze događaja ali, svi vulkani smješteni u tektonskim 
regijama i geološkim rasjedama postat će vrlo aktivni zbog ulaska sustava Nibiru u Sunčev sustav. 

 
Antarktik oslobađa velike ledene mase u ocean, zbog velike vulkanske aktivnosti koja se već događa u toj 
regiji. Klima na planeti će ove godine postati divlja, kiša tamo gdje nije padala, i isušivanje mnogih nekada 
plodnih regija. 

 
Eventualni vojni sukobi bit će velika izlika za napuštanje područja zahvaćenih kataklizmama, a mnogi će ljudi 
biti prepušteni njihovoj sudbini. Čuvajte se lažnih događaja, jer kada se ljudi bore protiv ljudi, samo 
oslabljuju planet Zemlju. Ljudskiji, od svih etničkih skupina, može pomoći u suočavanju s nepovoljnim 
situacijama, i uzrokovati više slabosti vašim vladajućim elitama. S tjelesnim bolestima tijelo se može boriti 
samo kada su stanice ujedinjene za rehabilitaciju od bolesti, vi ste stanice tijela vaše planete, da biste izliječili 
bolesti uzrokovane vašim pogubnim elitama, morat ćete se ujediniti, a ne samouništiti. 

 
Postoje neke vanzemaljske podzemne baze koje se šire u raznim dijelovima svijeta, u zajedničkim naporima 
različitih rasa, kako bi primili dio regionalnih populacija ljudi, koji su, prema Plejadinima prethodno definirani 
kao mete napuštanja od strane vaših elita. Čut će se previše buke, ali se neće vidjeti u ovim regijama. 

 
Neki od vas su me pitali o nedavno nazvanim bićima koje vidite kao “noćne šetače”. Dobro, ova bića potječu iz 
rase insekata po imenu "Zigs", vrlo su inteligentna i posjeduju veliku sposobnost telekineze. Oni drže nekoliko 
baza studija ovdje na vašem planetu, obično izgrađenih na naslagama slatke vode. Oni su prijateljski raspoloženi 
i potpuno bezopasni za vas. 

 

 
 
 

P - Jerry pita, Mythi, Remote Viewers ovdje na Zemlji znaju sve o prisutnosti GZ-a i aktivnostima svemirskih 
prijatelja. Vidjeli su buduće događaje koji uznemiruju mnoge ljude. Predviđaju udar meteora u ocean koji će 
istisnuti mnoge ljude s obala. I ja sam imao sličan san tijekom svog abnormalnog djetinjstva. Gledatelji na daljinu 
vidjeli su kolaps magnetosfere. Moje pitanje je: hoće li CG dopustiti da se ova vizija ostvari ili gledatelji na daljinu 
vide fantome potencijalnih događaja na horizontu 4. dimenzije? 

 

- Jerry, ono što se može shvatiti je da su osjetljivi podaci dizajnirani za različite faze razvoja i samočišćenja 
planete. U ovom prelazu Zemlje na "prvu razinu" cijelo okruženje je senzibilizirana energija, poput trepereće 
neonske svjetlosti koja se konačno upali i osvijetli. Mnogi od vas mogu vidjeti ono što nazivamo "trendovima 
vremenskih recepata" za ova "bljeskove svjetla". Ove slike su generirane energetske razine, koje zapravo ne 
postoje, ali prikazuju stvaranje fizičkih događaja kroz stjecaj događaja generiranih u sadašnjem vremenu. Za 
sve "recepte vremenskih trendova " postoje odstupanja perifernih uređaja koja se mogu dodati ili izvaditi iz 
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konteksta koji je u skladu s budućim događajima na fizičkoj razini. Izreka koju ste koristili "Budućnost pripada 
Bogu" je zabluda. Budućnost na fizičkoj razini ispisuju svi koji mogu utjecati na to koja će se "devijacijska 
periferija" dodati ili ne, a to ste VI. Drugim riječima, energija odgovorna za oblikovanje budućnosti leži u auri 
planeta; to je ista dimenzija planete, kao sloj biomagnetske energije koju generirate izravno vi. Ova masa 
biomagnetske energije toliko je jaka da praktički šalje signale nevolje ili sreće kroz svemir. Bez obzira na fizičko 
sazrijevanje planete koje može generirati tektonska preuređivanja i probleme u odnosima sa svojim stanovnicima, 
ali, biomagnetska energija se ne mijenja jer je pokreće samo razina savjesti i razvijenost rase koja tamo živi. 

 
- Tijekom ove godine bi se eventualno mogao dopustiti izravan kontakt s vašim ljudima, a ljudi poput vas bit 
će bolje pripremljeni da upute svoje kolege o dobrim namjerama GZ-a. Često imate mladunca koji je palo iz 
gnijezda i želite ga vratiti na pravo mjesto, a on ne zna za vaše namjere i pokušat će vam kljucati ruku za svaki 
slučaj. Znamo da se to događa i s ljudskim naivnim ljudima, koji nas ne očekuju. Mi smo umjetnici, tehnolozi, 
filozofi, znatiželjni i sentimentalni kao i vi, ciljamo na društveni sklad na svim razinama humanoida, inače ne 
bi bilo smisla za razvoj. 

 
- Bit ću više u kontaktu s CB-om i pomoći mu u rješavanju nekih problema kako bismo mogli nastaviti 
pratiti činjenice i informirati vas o svemu što se može objaviti dodatn-službeno. 

 
 
 

Video 75 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset peta - 07. ožujka 2012. 
 
￼- Prijatelji, Sunce je pod izravnim utjecajem sustava Nibiru, i planete Plejadinaca (Enoch) koja kruži oko 
Sunca orbitom nešto većom od Merkura. Krulianci su dobili funkciju oslobađanja sunca od stresa i pustili 
prirodu da ide svojim tokom, a njihov matični brod kruži u blizini sunca čekajući upute. Sve je do sada 
učinjeno kako bi se izbjeglo iščekivanje vlada na masovnu eliminaciju stanovništva. Sada je Galaktička 
Zajednica objavila ciklus prirodnih događaja kako bi se planet Zemlja organizirala u skladu s potrebama 
generiranim ovim pomakom frekvencije, i njegovim uzdizanjem na odgovarajuću razinu, unutar konteksta 
galaktičkog razvoja. 

 
Sve atomske rakete su neutralizirane, Plejadini dinamički sprječavaju atomski rat. Sustav Nibiru bit će blizu 
Sunca za vrlo kratko vrijeme, a upravo ona uzrokuje bilo kakvo povećanje sunčeve aktivnosti koje vam je već 
nekoliko puta objašnjeno. Sve što je do sada rečeno i svi su bili razočarani što se nije dogodilo prošle godine, 
dogodit će se od sada, jer je sve bilo odobreno da se dogodi. Oni koji su spremni kontaktirati spasilačke 
skupine izvanzemaljaca mogu biti dovedeni u baze koje se aktivno proširuju u tu svrhu. Što možemo učiniti 
za spremnije grupe, to ćemo učiniti jer će nalog za intervenciju biti dat u pravo vrijeme. 

 
CB je primio stotine e-mailova u kojima se traži procjena regionalnih događaja, ali mu je Galaktička Zajednica 
zabranila da detaljno navodi te detalje, jer su u mnogim slučajevima nepredvidivi s obzirom na mnoge uključene 
varijable. 

 
Budite spremni na prognoze koje su vam dane prije, pokušajte ponovno pročitati sve već spomenuto i 
poduzeti sve razvojne inicijative za rješavanje problema. Kao što sam ranije spomenuo, vaše se društvo 
oslanja na vrlo slabe tehnologije, ako im nedostaje komunikacije i energije, kaos će se definitivno uspostaviti 
na globalnoj razini. Nuklearne elektrane koje su u pogonu, Plejadini će neutralizirati u hitnoj radnoj skupini 
ako vlade ne postupe u skladu s naredbom o obustavi rada. 

 
Opet, budite spremni na to kada distribucija hrane, energije i goriva počnu zatajivati. Opremite se kako biste 
slijedili svoj plan evakuacije iz velikih gradova i odlazak u područja s pristupom prirodnim resursima jer su to 
jedine značajke koje će postojati nakon rasprostranjenog kolapsa. 
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P - Belfoth pita, je li naš Sunčev sustav doista helioheliksa poput dvostruke spirale DNK ili je eliptičan kao što naši 
tradicionalni modeli pretpostavljaju? 

 
- Belfoth, Sunčev sustav je eliptičan, orbitalno govoreći, i ima dvostruki spiralni pokret između orbita 
planeta koji ga okružuju, stvarajući horizontalnu točku ravnoteže ili središte inercijalne gravitacijske energije, 
tako da nema rezultirajućih vektora okomitih na njegovu rotaciju položaja u galaksiji. 

 
 
 

P - Mecha pita, sve subatomske čestice se drže u položaju pomoću onoga što se može smatrati šipkama 
električne energije, kada se postavi napon na subatomsku česticu gurajući ovaj uzorak gradijenata koji čine 
istosmjernu struju s jedne strane, ako zadržim njeno gibanje/električne oscilacije koje su vrlo visoke frekvencije 
i okomite na ovu električnu silu koja ulazi, s druge strane čestice paralelno s električnom strujom koja ulazi 
dobiti produljenje ili skraćivanje šipke električne sile. 

 
- Mecha, vidiš, subatomske čestice su grupirane po poljima sile, to je lakše razumjeti nego "power bars". 
Kada se primijeni na kohezivne skupine atoma potencijalne energije, to može uzrokovati električnu struju 
koja je zapravo dinamička izmjena subatomskih čestica, odnosno razlika potencijala koji ulazi u subatomsku 
česticu u jednom trenutku u sljedeće atome, i ti atomi, u pokušaju za ponovnu stabilizaciju, prenesu 
subatomsku česticu na sljedeći atom, a ovaj razmjenski lanac rezultira izbacivanjem čestice na drugom kraju 
skupa. 
Subatomska čestica koja je ušla na početku možda nikada neće doći na suprotnu krajnost, već će neka 
druga izaći umjesto nje. Što je manje međuatomskog prostora, u kombinaciji sa što više subatomskih čestica 
u atomima sastava, manji je otpor izmjene subatomskih čestica i veće je polje energije koju oslobađa skup 
(ili materija u pitanju).Nadam se da sam razumio i odgovorio na vaše pitanje. 

 
 

P - Vikram pita, Mythi, bi li ove izjave bile točne? "Vrijeme je osjećaj uzrokovan relativnim kretanjem u 
prostoru" i "svi oblici materije su kvantne energije integrirane u atomski, a potom i molekularni oblik" 

 
- Vikram, vrijeme nije osjećaj kretanja, već je rezultat fizičko-kemijskih reakcija svih "cikličkih formacija". 
Ciklička formacija je sve što nakon kreiranja ima unaprijed određen datum isteka. Trajanje ovog razdoblja "roka 
trajanja" je vrijeme koje sudionik u ovom posebnom ciklusu percipira. 

 
- Kvantna energija je poput gline, spaja čestice atome i molekule prema unaprijed utvrđenim planovima 
stvaranja. Sva treća dimenzija stvorena je na isti način, koristeći istu energiju koja stvara i reciklira svu 
dostupnu materiju. Kao da imate različite plodove u jednoj košari, sve skupljene na istom mjestu, vrlo 
različitih okusa i konzistencije, a ostavljajući potpuno istu zemlju s istim kemijskim sastavom. Način na koji se 
materija agregira kako bi se proizvele "razlike", su različite formulacije korištenja kvantne energije. Priroda 
koristi prikladnost svih živih vrsta, bilo životinjskih ili biljnih, kao unaprijed programirani sustav koji se 
prilagođava dostupnim uvjetima i potrebama svake vrste za cikličko postojanje. Ništa neće živjeti tamo gdje 
nema mogućnosti da se prirodno prilagodi svim elementima koje je trebalo kvantificirati. 

 
- Prijatelji, ove godine ću se javiti ovdje jer je moja misija potvrđena za daljnjih 11 mjeseci. Stvarno smo zauzeti 
i u pokretu, ali uvijek ću biti u kontaktu s CB-om. Ostanite svi dobro. 

 
 

Video 76 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset šesti - 19. ožujka 2012. 
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- Prijatelji, CB prima stotine e-mailova na ovu temu i danas komuniciramo kratkom i objektivnom porukom 
kako bismo razjasnili ove točke. 

 
Mnogi se pitaju za položaj Nibiru sustava, pa, jednostavno objašnjenje, trenutno prelazi Zemljinu os u Južnoj 
polarnoj regiji. Dakle, on je više usklađen s ekvatorijalnom tangentnošću, to će uzrokovati velike promjene u 
plimi i oseci, stvarajući promjene u točkama geomagnetskog polja s vrlo niskom gravitacijom (0,2 G) i drugima 
sa do 4G, što će dovesti do potpuno neočekivanih problema s tektonskim pločama. Jedna od štetnih 
nuspojava bit će usmjerenje jake sunčeve emisije u smjeru planeta jer će sunce reagirati protiv zbroja 
gravitacijskih sila koje međusobno djeluju. Nepotrebno je ponavljati onima koji žive u blizini mjesta 
tektonskih rasjeda i vulkana da budu spremni napustiti ove regije pojavom znakova pojačane aktivnosti. 

 
Nemamo vijesti o bilo kakvim smetnjama koje dolaze iz Galaktičke Zajednice, stoga budite spremni na 
događaje koji slijede od ovog datuma. Južna hemisfera prva će vidjeti prisutnost Nibiru sustava na horizontu 
i u nastavaku sjeverna hemisfera. Vrijeme dugo očekivano konačno se bliži. Neki brodovi Krulianaca koji 
prate sustav također će se moći vidjeti ako budu ovlašteni da isključe njihova polja sile. Kao što smo već 
izvijestili u prethodnim prilikama, vaš mjesec također može doživjeti velike promjene orbite u ovom prolazu. 

 
Budite uvjereni da smo ovdje da pokušamo minimizirati ove učinke i oni koji su spremni bit će vrlo korisni 
za usmjeravanje i pomoć nespremnima. Kao što sam ranije upozorio, pripazite na znakove kvarova u 
komunikacijama i nestanka struje, kao i na značajne promjene u ponašanju domaćih životinja. To su 
znakovi napuštanja velikih urbanih središta. Obratite pažnju na svoju vladu, jer oni stvaraju situacije 
nepostojećih sukoba kako bi odvukli pozornost jer na planetu više ne funkcioniraju atomski projektil, 
zahvaljujući Plejadincima. Vrlo brzo će masovno krenuti u bunkere koji su već pripremljeni i opskrbljeni za 
opstanak ovih skupina za dvije godine. Ne mogu dati detaljnije informacije o sljedećim danima, ali nastavit 
ću pričati ako bude značajnih promjena u slijedu događaja. 

 
Ako nema "interferencija u slučaju nužde" od strane GZ, vrijeme početka događaja je blizu. Kako se kaže u 
zanimljivom romanu koji nam je CB dao, "da sila bude s vama prijatelji moji". Tko ima prijatelje, nikada neće biti 
sam ili napušten. 
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Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset sedam - 18. svibnja 2012. 
 

CB ops.: 
 

- Oprostite zbog kašnjenja između videa, ali Mythi je bio vani i želio je vrijeme za komunikaciju. Ovaj video 
daje odgovore na pitanja koja su grupirana od stotine e-poruka. 

 
 

P - Mythi, gdje je 'sustav Nibiru' danas? Ima li uopće šanse da ove godine prođe kroz Sunčev sustav? 
 

- Sustav trenutno putuje između unutarnjeg Oortovog oblaka i Neptuna velikom brzinom. Podatke o 
datumu ne mogu dati, ali čim ih službeno otkrijete mogu otvoreno komentirati ove detalje. Prema izvornoj 
orbitalnoj ruti, doista će proći kroz Sunčev sustav. 

 
 

P - Mythi, ekološka ravnoteža se eksponencijalno smanjuje, tisuće dupina i morskih ptica pronađene su mrtve, 
je to znak ranog izumiranja? 
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- Mjerljivi trag testova izvršenih s vašim grubim atmosferskim kontrolnim sustavom kroz dekompresiju 
geomagnetne točke nazvane HAARP je uzrok masovnoj smrti sisavaca, ptica i morskih riba. Životinje su 
bombardirane sunčevim zračenjem kroz umjetno stvorene rupe i doslovno se kuhaju iznutra. Mora su glavna 
meta vašeg HAARP sustava, jer nema svjedoka i ne ostavlja vidljive tragove. Ogromno oceansko isparavanje 
pregrijanog sloja uzrokuje veliko povećanje mase pare u atmosferi, stvarajući puno kiše i velike neravnoteža 
u prirodnim uvjetima vjetrova i oceanskih struja na planeti. Svrha je stvoriti kaos za trenutnu destabilizaciju 
područja koja su unaprijed određena stavljanjem kontrole nad situacijom u ruke uključenih vlada. 

 
 

P - Mythi, ovo restrukturiranje koje planet mora proći, što će se dogoditi sa svim atomskim, kemijskim i 
biološkim smećem? Hoće li se na bilo koji način apsorbirati? Imamo milijarde tona plastike u oceanima, a da 
ne spominjemo što će se poduzeti mogućim tsunamijima. 

 
- U svim galaksijama postoje milijarde planeta koji ne služe razvoju života bilo koje vrste. Oni su najviše ono 
što biste mogli nazvati "smeđim zvijezdama" s izloženom magmom i površinskim temperaturama od tisuće 
stupnjeva. Koriste se kao prirodna kanta za smeće za bilo koju vrstu otpada koji stvaraju planeti u razvoju. 
Galaktička Zajednica odgovorna za to područje instalira portal za pražnjenje povezan s mrežom portala koji 
prikuplja nekoliko planeta koji služe zajednici. Ništa što se ne može reciklirati u prirodi nije ostalo na 
civiliziranim planetima. Zemlja bi trebala dobiti dobrobit tih portala za pražnjenje kako bi postala pouzdana 
društvena razina jedan i postala dio zajednice. Trebat će vam stručna pomoć da očistite planet i vratite 
ravnotežu u prirodu. Zamislite veliku rupu u tlu kao "potopnu rupu" s transportnim portalom u dnu. Sve je 
bačeno jednostavno će nestati s planeta. Kemijski, nuklearni ili biološki otpad više nije problem. Bilo koja 
materija koju je planet izgubio u ovom procesu bit će obnovljena u obliku opskrbe sirovinama putem 
portala, koji će biti primljeni od uloga vaših trgovinskih partnera u svemiru, gdje je to potrebno. 

 
 

P - Mythi, vlade se destabiliziraju, raste napetost između ekonomija, je li to znak ranog uvođenja novog 
sustava od strane elita? 

 
- Evidentan je pad ekonomskog sustava vaše planete. Kraj ove katastrofalne uprave je u posljednjim 
danima. Elite više ne mogu održavati financijsku ravnotežu i već kreću u završni čin dnevnog reda. Budite 
spremni na lažne događaje, ratovi i teroristički akti bit će u potpunosti krivotvoreni, kako bi se opravdala 
iznimne mjere. Elite vrlo lako upravljaju kaosom, stoga ostanite spremni i budni. 

 
 

P - Mythi, koji je normalan način da ljudska kolonija u razvoju postane svjesna ET-a? 
 

- Prolazak na razinu frekvencije i svjesnost je prvi korak. Biti svjesno spreman priznati da nisu sami u ovom 
ogromnom svemiru je drugi korak. Osjetite da da ste bez opcija i pronađite ruku pomoći da vam pomogne je 
li zemaljska ili ne, je treći korak i prvi pravi kontakt. 

 
 

P - S kojom je grupom ljudi vaše, Mythi-evo društvo, prvo došlo u kontakt? Kakva je bila reakcija ljudi iz 
njegovog svijeta? 

 
- Pa, prema zapisima, bio je to prije 4546 godina u humanoidnoj koloniji na Andromedi, nazvanoj civilizacija 

Ankara. Prema izvješćima u to vrijeme bilo je vrlo uzbudljivo jer je ova civilizacija sada dio našeg gena jer je 
postojala sjajna mješavina ove dvije rase tijekom sljedećih stoljeća. 

 
 

P - Koja je razlika između "humanoida" i "čovjeka"? 
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- Nikakva, ljudi na Zemlji su jednaki bilo kojoj drugoj humanoidnoj rasi. Vi niste starosjedioci ovog planeta, 
dovedeni ste ovdje, također ste kao i svaki drugi humanoidi. Razlike su ponekad u fizičkim prilagodbama 
na druge sredine. Vi po konvenciji, nazivite Zemljane "ljudskim", a vanzemaljca "humanoidnim". 

 
 

P - Jesu li svi ljudi razine 0 seksualno kompatibilni i sposobni proizvoditi potomstvo? 
 

- Da, kompatibilni su, ali postoje anatomske razlike koje bi mogle ograničiti mogućnosti generiranja 
potomaka vrlo različitih fizičkih veličina. Neke kemijske razlike u staničnom metabolizmu također bi mogle 
doprinijeti neoplodnji između rasa u vrlo ekstremnim uvjetima. Ali među humanoidima se sve može postići 
tehnikama, jer su sustavi izvorno kompatibilni. 

 
 

P - Gdje i tko su bile prve dvije ljudske kolonije koje su se prvi put susrele u našem svemiru? Rekli ste da 
postoji univerzalna knjižnica s zapisima o svemu i zasigurno je prvi susret ljudi s različitih planeta trenutak 
stvaranja povijesti. 

 
- Prema evidenciji, prva kolonija koja se tamo susrela na rubu izumrle galaksije koju je apsorbirala druga 
super galaksija koju nazivate Malin 1, prije 14 milijardi Zemljinih godina. Dva planeta s bliskim orbitama u 
istom Sunčevom sustavu bila su prvo bratstvo rasa u svemiru. Rezultat rase prešao je u četvrtu dimenziju više 
od 12 milijardi godina. Oni su sigurno djed i baka plavih bića koja poznajemo. 

 
 

P - Galaksija Mliječni put nema vlastito vijeće ili sigurnost? Mislim koliko je ovo mjesto zbrkano? 
 

- Sve galaksije imaju svoje "galaktičke zajednice" koje se razvijaju i množe u skladu s razvojem 
inteligentnog života na njihovim planetima. Postoje i druge galaksije stare i mlade, ovisi o stupnju razvoja 
kolonija zasađenih na planetima s okolišnim uvjetima povoljnim za život. Tako je, posijano, jer vjerovali ili 
ne inteligentni život ne počinje spontano, on je posijan. Prve kolonije inteligentnih bića zasađene su u 
našem svemiru treće dimenzije od strane stvorenja razine 10 iz paralelnog svemira. Ali, ovo je druga stvar. 

 
 

P - Zašto Andromedanci...ti ljudi koji su u raznim Vijećima, (u naše ime BTW), nikada ne spominju ništa o tome da 
naša galaksija ima grupe ljudi koji su iz Mliječne staze tj. Vijeća Mliječne staze? 

 
- Varate se, u vašoj galaksiji postoji više od 200 zajednica; svi su međusobno povezani sa Galaktičkoom 
Zajednicom kojoj pripadamo. Zamislite svoju trenutnu računalnu mrežu, transparentno vam je ako je vaš 
server u vašoj zemlji ili bilo gdje drugdje, jednostavno ste "uključeni". Naše dvije galaksije su praktički srasle; svi 
dijelimo isti klaster. Udaljenost nije bitna kada više nema zapreka, važno je koje su civilizacije posadile sjeme u 
ovom kvadrantu vaše galaksije. 

 

P - Koji je izvorni naziv za galaksiju Mliječni put? Mnogo prije nego što smo uopće stigli ovdje neki napredni ljudi 
otkrili su našu galaksiju i dali joj oznaku na svojim zvjezdanim kartama. Što je to bilo? 

 
- Vašu galaksiju samo vi, planet Zemlja, nazivate je Mliječnim putem. Niti jedan drugi planet, ili zajednica, vaše 
galaksije nije to tako nazvao. Svi smo mi dio velikog skupa galaksija koji prima samo koordinate relativnih 
položaja na našim zvjezdanim kartama. Ne dobijamo imena. Samo civilizirani planeti imaju imena koja su 
prevedena s izvornog imena koje su im dali lokalni stanovnici. Svi članovi galaktičkih zajednica su međusobno 
povezani, koriste istu zvjezdanu bazu podataka, pa kad god se izvrši ažuriranje, svi primaju vijesti u stvarnom 
vremenu. Kao i Zemljani, svako društvo daje nazive sazviježđima, nebulama, galaksijama i planetima prema 
njihovoj kulturi, ali to je lokalna nomenklatura. Bila bi to babilonska kula, kao što kažete, kada bi svaka 
zvjezdana karta imala lokalna imena na svakom jeziku ili dijalektu koji postoji u cijelom svemiru. 
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Nadam se da neću odugovlačiti do sljedećeg sastanka! 
 
 
 

Video 78 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset osam - 21. svibnja 2012. 
 

- Kako bismo otklonili sumnje koje stvaraju velike zahtjeve za CB-om, ove informacije nadopunjuju naš 
posljednji sastanak. 

 
- Prenaseljenost planete Zemlje uzrokovana je greškom u administraciji vaših elita. Nije bilo inteligencije ili 
konsenzusa kada su tijekom industrijske ere zahtijevali potrošače da dobiju na ekonomskom volumenu. 
Danas, s automatizacijom i masovnom proizvodnjom dobara, velike nedovoljno opskrbljene populacije koje 
su se namnožile izvan kontrole nisu potrošači dobara, nego samo troše resurse i stvaraju onečišćenje i 
uništenje prirode. Vaša se elita oslanjala na "prirodne" katastrofe kako bi smanjila višak stanovništva, ali 
Galaktička Zajednica je odgodila njihov raspored ometajući ga, kako bi smanjila učinke, osobito u prošloj 
godini. Elite doista vjeruju da će spasiti planet ovim mjerama za smanjenje dvije trećine stanovništva. Postoje 
bolja rješenja za ovu dilemu, ali ovisi o ulazu planete u novu frekvenciju, te o prepoznavanju rase Zemljana od 
strane zajednice. Tehnološka rješenja bila bi besplatna energija, uravnoteženo iskorištavanje obnovljivih 
resursa planeta, kontrola klime za optimizaciju proizvodnje, dekontaminacija okoliša, oporavak faune i flore. 
Ovim koracima planet bi mogao održati trenutnu populaciju i svatko bi mogao imati priliku razvijati se u 
okviru svojih ograničenja ili kapaciteta. Depopulacija planeta bi bila zadužena za prirodnu selekciju 
reinkarnacije, gdje bi svaki bio prebačen na svoje zasluženo mjesto u ljestvici razvoja humanoidnih društava 
dostupnih za dobrodošlicu novim članovima. To bi bio izvediv i lak način rješavanja problema vaše trenutne 
prenatrpanosti. Vidite, planet nije prešao na novi frekvencijski raspon pa još nije moguća izravna intervencija. 
Vaše elite to znaju i iskoristit će taj vremenski prostor da izvedu vlastite planove za depopulaciju, eliminirajući 
etničke skupine koje smatraju smetnjom njihovoj agendi pripremljenoj za novo doba. Ratovi i lokalni sukobi 
pokrenut će se u bilo kojem trenutku, samo u područjima prenaseljenim ljudima koji se smatraju neodrživim 
u novom kontekstu. Regija o kojoj je riječ danas koncentrira gotovo pedeset posto stanovništva planeta. Ono 
što omogućuje Plejadincima da preuzmu inicijativu Galaktičke Zajednice je sprječavanje upotrebe atomskog 
oružja, ali to neće spriječiti djelovanje konvencionalnog oružja, kemijskih i bioloških oružja koji bi lako mogli 
uništiti te populacije. Shvatite, ovo je lokalni problem kolonijalnog društva; ne možemo se miješati dok se 
sami ne stabilizirate kao održiva rasa. Možemo vam se samo nadati i pomoći posredno, koliko možemo. Vaša 
cjelokupna društvena povijest zabilježena je u povijesnim bazama podataka Galaktičke Zajednice; sonde su 
uklesale vaše borbe među narodima iz vaše prapovijesti. U vašem posljednjem svjetskom ratu sonde Plejada 
letjele su blizu vaših zrakoplova kako bi snimile masovna istrebljenja. Kada ste prvo upotrijebitli atomsko 
oružje protiv stanovništva, Arkturijanci i Plejadinci podnijeli su tužbu za ograničenu intervenciju na vašu 
atomsku vatrenu moć i dobili odobrenje Galaktičke Zajednice prije gotovo 10 godina. Nakon kraja ove godine, 
uz nadogradnju planete, možemo imati carte blanche za djelovanje s preostalim društvima. Destabilizacija 

planete uzrokovana prirodnim djelovanjem sunca i nebeskih tijela događa se već prije nekoliko godina, ali će 
se sada proširiti na globalnu razinu. Arkturijanci uz pomoć nekoliko drugih rasa završavaju širenje sigurnih 
mjesta, kako bi zaštitili ostatke populacije od velikih klimatskih promjena koje mogu uslijediti. Nemamo 
pristup svim skriptama i mogućnostima koje proučava Galaktička Zajednica za vaš planet, ali vjerujemo da oni 
uvijek djeluju na najispravniji mogući način. S obzirom na prve susrete i intervencije, vjerujemo da 
stanovništvu neće biti tako teško. Kada se utapate, držite se prvu stvar koja lebdi uokolo kako biste pokušali 
udahnuti. Tek nakon toga ćete primijetiti što ste zgrabili, i zahvalite što god da je, jer vam je na vrijeme bilo pri 
ruci. 
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Mnogi od nas su u potpunosti spremni stradati u ovoj vrsti misije, ali sve će imati smisla u drugoj inkarnaciji, 
a to uzrokuje uvijek vrijedne žrtve za novu koloniju koja pupa u našem svemiru. Bit ćemo dio povijesti ove 
nove kolonije, s velikim ponosom. 

 
Sumnje o Nibiru sustavu, pogledajmo, sustav je došao u južni kvadrant prolazeći kroz položaj koji bi se kretao 
poprijeko Zemljine osi. Kada su ga preusmjerili Krulianci, je odveden u blizinu Oortovog oblaka i čekao da 
bude ponovno pušten. Vaše vlade su to pratile radioteleskopima na Antarktiku i bile su zatečene. 

 
Vi na Zemlji još uvijek razmišljate o brzini svjetlosti, raketama, pogonu... pričali smo o trenutnom prijenosu iz 
jednog kvadranta svemira u drugi, a ne kao što znate vrijeme, udaljenost i brzinu. Ako je tako, naš brod ne bi 
stigao do Andromede za nekoliko minuta, što je vrijeme potrebno za autorizaciju portala. Ono što još uvijek 
ne razumijete je da ne treba fizički putovati do lokacije velikom brzinom; jednostavno se prenosite tamo kroz 
portale koje otvaraju brodovi koji ga čuvaju. Pušten je (Nibiru sustav), ali vrijeme je drugo. On će postići 
ispravan relativni položaj u svojoj orbiti od cca. 3600 godina tijekom sljedećih korekcija. Namjerno je 
uklonjen sa scene nakon dugog razmatranja Galaktičke Zajednice tako da ne može uzrokovati masovno 
izumiranje na planetu upravo u ovom važnom prolazu Ere. Enoch, Nemesis ili bilo koje drugo ime koje želite 
dati novoj planeti Plejadina, ona isto mijenja klimu planeta u vašem Sunčevom sustavu, ali na sustavu je da 
se prilagodi njegovoj prisutnosti. To nije patuljasta zvijezda, to je samo planet, koji bi vaši znanstvenici mogli 
proglasiti "lutajućim planetom" kada smatraju najprikladnijim. 

 
Jesmo li to spomenuli, jeli vi prijatelji mislite kako je Enoch stigao ovdje? Putovanjem kroz svemir? Naravno 
da ne! 

 
Vjerujem da ponavljajući ovu informaciju smanjujem brojna pitanja koja su mnogi od vas poslali. 

Do našeg sljedećeg susreta! Budite s mirom! 

 
 

Video 79 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sedamdeset deveti - 30. svibnja 2012. 
 

P - Mythi, prijatelj Kradok100 stavio je ovaj video na raspolaganje 26. svibnja tražeći odgovore, možete li nam 
reći što je to ogromno tijelo koje se pojavljuje u blizini sunca? 

 
- Prijatelji, promatrate rijedak trenutak, veliki planet kojeg ste nazvali 'Enoch' se usmjerava na snop sunca da 
napuni svoj poseban atmosferski štit. To je "inkapsulirani planet". Njegova atmosfera može pohraniti 
dovoljno energije za dugi niz godina rada, kao ogroman kondenzator. Enoch ne mora biti u blizini sunca da bi 
preživio može preživjeti na otvorenom prostoru zbog pohranjene energije. Njegova će orbita biti postavljena 
pod manjim kutom udara, nakon podešavanja sustava u cjelini tijekom prolaska kroz galaktičku hemisferu 
kasnije ove godine. Trenutno može biti bilo gdje u Sunčevom sustavu, gdje to može uzrokovati najmanju 
neravnotežu, ne znamo plan njegove pozicije, jer Plejadini magnetski manevriraju njome kako žele i 
izračunavaju. Imaju točnu kontrolu nad njenom magnetosferom i izbjegavaju utjecaj na orbite planeta s 
unaprijed definiranim 

orbitama. Njegov vanjski atmosferski sloj djeluje kao polje sile, može se aktivirati da apsorbira svjetlost, 
pretvarajući ga u siluetu, tamnu kuglu, gotovo nevidljivu. Vaše vlade imaju mnogo njezinih slika; 
jednostavno ih neće otkriti običnom građaninu dok ne bude zgodno. 
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P - Mythi, koliko bi svjetske populacije moglo stati u Queensland Australija, da svaki živi na parceli od 
jednog hektara? SVI! Zašto govorite o prenaseljenosti? 

 
- Vidite, nikad nisam rekao sa koliko ljudi će se planeta ponašati. Shvatite da za trenutni kontekst sam rekao 
da će 10 posto vaše sadašnje populacije porasti na razinu jedan. Rekao sam da će ravnoteža nove 'društvene 
razine jedan' biti otprilike 600 milijuna u srednjoj polovici ovog stoljeća, uz odvajanje prirodnog ciklusa 
reinkarnacije. Vaše društvo u trenutnom kontekstu nulte razine koristi energiju i materijale vrlo štetne za 
planet i njegove životne oblike se zbraja, to jest, došlo je do točke da razbijate vlastiti dom. Ovaj planet je 
slabo raspoređen, mnoga društva žive reciklirajući vlastitu bijedu, bez šanse za razvoj, spljošteni režimom u 
kojem samo 'izabrani' mogu imati prilike za razvoj i udobnost. Sve u razvoju planeta u ovoj sadašnjoj fazi ovisi 
o homogeno primijenjenoj tehnologiji. Planete čija je priroda daleko manje bujna od Zemljine, izdržavaju 
populaciju do 20 milijardi ljudi koji žive udobno. Planet u kozmosu je poput otoka u moru, može biti dobro 
upravljan i produktivan ili biti neplodan i negostoljubiv. Nova razina društva jedan, uz pomoć naprednih 
tehnika, može povećati broj stanovnika za mnogo više nego što ih ima danas, a da ne ošteti planet. Ali to će 
biti savjesno planiranje vašeg novog društva u cjelini. Vaše vlade žele smanjiti populaciju jer ne uspijevaju 
kontrolirati potražnju za resursima koje bi željele u trenutnom kontekstu korištenja energije i materijala za 
komercijalnu korist. Gube kontrolu i odlučili su poduzeti drastične mjere. Ono što ne znaju je da će se ova 
selekcija ipak dogoditi uključujući i njih, ne drastično, ali na prirodan način u ovoj novoj eri. Ponovo citirajući 
izreku ' Bit će odvajanje pšenice od kukolja', preuzeto iz drevnih filozofskih vodiča koje su ovdje ostavili vaši 
doseljenici, pripremljenih za vas za ovaj datum, a taj proces je već započeo. 

 
 

P - Mythi, kažu da se HAARP sustav dovršava s odašiljačkom stanicom na Antarktiku i da će biti iznimno 
moćno oružje. Hoće li GZ učiniti nešto po tom pitanju? 

 

- Znamo za planove, jer se Plejadini infiltriraju u nekoliko područja. HAARP sustav je grub pokušaj utjecaja na 
vašu ionosferu, nije kao polje sile. On je dio vašeg dugog popisa prljavih rješenja. Eksplodirali ste atomski 
projektil u Van Allenovom radijacijskom pojasu sa strašnim posljedicama, i sada se petljate u osjetljivu 
ravnotežu vaše ionosfere, kako bi blokirali radio frekvencije, otvarajući rupe za prolaz visokih razina energije, 
presrećući projektile i stvarajući polja prijenosa frekvencija za pokretanje mutacija i blokiranje različitih moždanih 
funkcija. Ali vidite, funkcioniranje ovog sustava je vrlo osjetljivo, ako neka od ovih stanica se isključi zbog potresa 
ili tsunamija, sustav izgubi upotrebljivost i može rezultirati daljnjim oštećenjima i izmaknuti kontroli. Ovo će biti 
posljednji prljavi pokušaj ove kolonije, jer za ovakve vojne inicijative više nema vremena. Ovaj bi sustav bio 
koristan ako bi se koristio u pravom smislu dizajnera Tesle, kao globalna distribucija energije, plan kontrole klime, 
stvaranje globalne mreže komunikacija u stvarnom vremenu, između ostalog, ali to nažalost nije namjera. Namjera 
je dobiti kontrolu nad svim narodima snagom tehnologije koja se koristi za prijetnju i predaju. Galaktička Zajednica 
ne planira se miješati jer je već predvidjela da ova inicijativa neće dugo živjeti u ovom preuređenju planeta. 

 
Nastavit ćemo s nadom da će vaše vlade razmisliti o svojim postupcima u ovom odlomku Ere, ali budite 
spremni na lutanja elite koja će uskoro izgubiti prijestolje i tisućljetnu moć da diktira svoja pravila. 

 
 
 

Video 80 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset - 20. lipnja 2012. 
 

CB ops.: - Ovo su kratki komentari Mythija u razgovoru o glavnim točkama današnjeg dana. 
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- Oni koji nagađaju o ovoj trokutastoj mrlji na površini sunca s pravom kažu da je ovo portal. To je još jedno 
obilježje sunca koje bi bolje objasnili oni vješti Kruljanci. Sunca predstavljaju ravnotežne točke njegovih 
susjednih sustava, i stoga su fokus visoke energije koja se može otkriti na velikim udaljenostima. Krulianci su 
uglavnom davno razvili sustav za aktiviranje portala koji povezuju sunca na glavnim rutama u svim kutovima 
galaksije gdje je potrebno kretanje velikih brodova. Obično se pazi da se portal ne izloži kolonijama koje nisu 
integrirane, ali vi, sa svim sondama poslanim na promatranje, registrirali bi u nekom trenutku otvorena vrata. 
Nikada ne ostaju dugo otvorena, obično samo oko 30 minuta između otvaranja i zatvaranja, ali ovaj put su iz 
nekog razloga očito otvorena već mnogo sati. To je dovoljno da ih jasno registrirate svojim sondama. Vaša 
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“unutarnja NASA”, a time i vaše vlade, već su dulje vrijeme upoznate s ovim portalom, i neće ga potvrditi niti 
poricati jer radije šute o onome što ne žele da službeno postane javno. Nije na meni da to objašnjavam, ali pošto 
je stvar postala javna, u redu. Vidite, vaša vlada nije namjerno izbrisala te slike. Namjerno ostavljaju neke rubove 
da padnu u javnu domenu i time uzrokuju dezinformaciju jer ne postoji službena definicija za ove slike. Ovaj 
poseban portal na suncu koristi se za vrlo velike brodove, pa čak i cijele planete, jer zahtijevaju ogromnu veliku 
potražnju za energijom u transportu kako bi se omogućilo veliko "savijanje vrtloga". Za zapisnik, postoji i veliki 
pristupnik za prijenos sirovina instaliran u gornjem polu Saturna, kojim upravljaju Camelopardalis, ali se ne koristi 
za redoviti promet svemirskih letjelica. I "Unutarnja NASA" je toga odavno svjesna. 

 
- Davno, prije oko milijardu godina, bio je veliki proces pripreme Zemlje za buduću kolonizaciju. Veličina 
vašeg mjeseca je tada kalibrirana i prilagođena je njegova orbita kako bi se osigurala idealna ravnoteža klime 
planete. Omjer prosječne udaljenosti od Zemlje do Mjeseca, a prosječna udaljenost od Zemlje do Sunca kao i 
odnos između promjera Sunca i Mjeseca je konstanta. Da bi se ova prilagodba izvršila, ovdje su morali biti 
prebačeni veliki brodovi za obavljanje tog posla. Tada je portal stvoren posebno na vašem suncu. U našem 
ogromnom svemiru, sa svime što je učinjeno, gotovo ništa nije pokriveno. Za zapisnik, ovaj portal je bio put 
koji su koristili Plejadinci, kako bi ovamo transportirali svoj planet Enoch. Bio je to prvi planet koji je 
teleportiran u ovaj kvadrant galaksije. Matični brod Krulianaca među ostalim velikim matičnim brodovima 
također se može prenijeti samo kroz solarni portal zbog svoje fizičke veličine i volumena. Svi ostali brodovi 
koje ste otkrili kako kruže u blizini sunčeve površine su od preko 70 različitih rasa koje trenutno putuju kroz 
vaš Sunčev sustav. Oni koriste sunce za punjenje svojih energetskih koncentratora. Ako putujete s obližnjih 
sunaca vaše galaksije, većina brodova može otvoriti vlastita vrata za prijenos na ciljne planete, a kada to 
učine, približavaju se suncu kako bi dobili količinu energije potrebnu za ovu operaciju. Vidjet ćete mnogo 
puta planet Enoch blizu sunca tijekom ove godine; to je mjesto najnižeg gravitacijskog utjecaja sustava. 

 
- Što se tiče sustava Nibiru, za sada malo mogu komentirati, ali uskoro ćete imati službene vijesti o njegovom 
pristupu. Bit će vrlo vidljivo, ali njegov utjecaj nije tako velik kao što bi bio prošle godine. Zahvaljujući 
smetnjama Krulianaca, po nalogu GZ, sustav Nibiru proći će dalje od Zemljine orbitalne pozicije, izbjegavajući 
veliki gravitacijski utjecaj. Vaše sunce mijenja polaritet kako se približava ravnini ekvatora galaksije, pa će 
njegovo ponašanje tijekom ovog događaja biti mnogo nasilnije. Bunkeri koje su izgradile vaša elite, ne za rat 
ili nuklearni napad, trebaju preživjeti visoko sunčevo zračenje koje bi se moglo dogoditi. Ovo visoko zračenje 
može pregrijati "jezgru i magmu" planeta, čineći koru cijele planete, uključujući oceane, izuzetno nestabilnim. 
Ovi događaji su oni za koje se vaša elita stvarno boji, da ih nikako ne mo\e kontrolirati neka zemaljska 
tehnologija. Skrivanje u bunkerima jedini im je vjerojatni izlaz. Arkturijanci, Camelopardalis i Sirius-ovci 
naporno rade na finaliziranju skloništa za "ne-elitu" koja se procjenjuje na 32 posto sadašnje populacije, ako 
se akti spomenuti u rasporedima vaših vlada stvarno provedu u praksi ove godine. Nitko ne zna točno što će 
vaše vlade učiniti sa HAARP sustavom jer postoji mnogo mogućnosti za zlouporabu ovog sustava. Gledat 
ćemo i postupati u skladu sa stvorenim situacijama. Jako važno; ne vjerujte lažnim napadima vanzemaljaca. 
Kao što sam već rekao, ako bi neka vanzemaljska rasa pokušala napasti planet, ne biste imali vremena brinuti 
se o tome, ili reagirati na neki način. 

 
 
 

Video 81 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset jedan - 23. lipnja 2012. 
 

Evo nekoliko odgovora na pitanja koja okupljaju stotine e-poruka o tim problemima. 
 

P - Neki prijatelji pitaju: Mythi, mnogo je rečeno na temelju drevnih spisa. Jedno pitanje koje je zajedničko 
svima je prisutnost anđela i arhanđela na zemlji u trenucima naše povijesti. Ima li ovo neke istine? 
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- Anđeli i arkanđeli su vaša starija braća. Oni su vam koji pomažu u brizi za mlađe. Ako se Krulianac razine 8 
spusti na Zemlju, vi biste ga protumačili kao arhanđela jer bi njegovo prisustvo to prenijelo vašoj duši, a 
također i mojoj. Ja sam 5. razine; recimo da sam samo običan stariji brat sa puno više iskustva i nešto dobre 
volje. Nikad te ne podcjenjujem, ti si živo biće, i to vrijedi za cijelu vječnost. Vi ste kao pojedinac besmrtni. 
Svaki duh kada nastane, ima jedinstven i specifičan potpis, utisnut je u šarenicu vaših očiju, tako da je 
istinita ona stara da su "oči ogledalo duše". Ovaj isti potpis pratit će nas, sve dok ne dođemo do nepoznate 
maksimalne točke stvaranja, za mnogo milijardi godina nakon toga. Zanimljiva je informacija da ako sada 
napravite bazu podataka sa svim potpisima šarenice, možete identificirati istu osobu u bilo kojoj inkarnaciji 
koju ima u budućnosti, nakon ovog datuma. Ako vaš djed dođe u budućnosti kao vaše dijete ili unuk, vi biste 
znali. Još puno toga za naučiti! 

 
 

P - Mythi ako nam se u procesu spašavanja obrati sivi, što da radimo? Pobjeći? Napad? 
 

- Kao što sam ranije rekao, imate pogrešnu ideju da generalizirate sve Sive. Postoje vrste sivih koje prenose 
gotovo anđeoski mir vašim standardima. Oni su vrlo napredne rase, ali uvijek se čine djeca po ljubaznosti i 
blagosti koju prenose. Što se tiče vašeg vlastite planete, postoje "ljudi" svih vrsta, mnogi se čak mogu 
smatrati bolešću. Ima Sivih "prve razine" koji su još uvijek problematićni u skladnom i uravnoteženom 
druženju s drugim rasama. To su oni koji se pridružuju reptiloidima radi razmjene usluga i tehnologije. Tamno 
sivi pripadaju nekim društvima "nulte razine" koja jednostavno kradu tehnologiju za svoje grupe. Važan 
savjet: kada želite osjetiti što je biće, pokušajte ga pogledati izravno u oči. Zamolite ga da skine tamne leće 
ako ih koristi, on će znati zašto i neće poreći, ako vam nema što skrivati. 

 
 

P - MoonAmiMars pita: Novi planet zovemo "Enoch", ali pitam se da li ga tako zovu domaći Plejadini. 
 

- Pa vi zovete "Enoh ̈ i nekim drugim imenima, ali oni njihovu planetu zovu na način čiji je zvuk "Taus". 
 
 

P - Prijatelj Lookbr, između ostalih, postavlja mnoga pitanja o prehrani i kolesterolu. Koja je dijeta koja nam se 
preporučuje u ova promjena dobi? 

 
- Hrana na vašem planetu već desetljećima je ugrožena kemikalijama i konzervansima vrlo štetnim za vaše 
zdravlje, ali zdravim za "profit" prehrambenoj industriji. Kad bi hrana koja vam se nudi bila zdrava, mogli 
biste jesti ugljikohidrate , bjelančevine, šećere i masti, kako želite. Naravno, umjerenost bi bila potaknuta 
vašim vlastitim anatomskim oblikom, koji stvara udobnost za svakog pojedinca. Humanoidno tijelo je 
iznimno svestrano da uzima samo ono što vam je potrebno i odbacuje hranu koja je pretjerana. Najveći 
problem u vašim trenutnim prehrambenim navikama su kumulativni učinci određenih tvari. Pokušajte 
umjesto hidrogeniranih biljnih masti konzumirati svježe voće i povrće, proteine iz poznatih izvora i 
životinjske masti. Možete zamisliti da ne bih trebao govoriti o konzumaciji životinja, ali za trenutni fizički 
kontekst stanovnika planete, konzumacija životinjskih bjelančevina neophodna je za ravnotežu biološkog 
tipa koju stvara vaša trenutna DNK. S promjenama planiranim za sljedeću fazu planete, ova će se ovisnost o 
mastima i životinjskim proteinima smanjiti, ali će i dalje trebati tisuće godina da se potpuno eliminira. 

 
- Na temu "kolesterola", to je mit generiran pogreškom u tumačenju koji je generiran i još uvijek stvara 
veliki profit vašoj farmaceutskoj industriji. Ne postoji dobar kolesterol i loš kolesterol, koji vi tako nazivate, to 
je isti element. Kada se ne aktivira jer se koristi za popravak tjelesnih stanica, nazivate ga "dobrim 
kolesterolom" 

(HDL), a kada se aktivira, bori se protiv upalnog ili rekonstruktivnog procesa i nakuplja se na mjestima gdje 
je tijelu potreban, vi to nazivate " loš kolesterol" (LDL). Tako kažete da je vatrogasac u garaži "dobar", a ono 
što izlazi da spasi žrtvu je "loš", potpuno nelogično. 26 posto ukupnog kolesterola koji postoji u ljudskom 
tijelu nalazi se u mozgu. Kolesterol je sintetizirao niz tvari potrebnih za živčane stanice pa manjak 
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kolesterola može dovesti do velikih gubitaka pamćenja. Kada vaše tijelo treba popravke, vaša jetra šalje 
količinu kolesterola potrebnu za popravak i borbu protiv slobodnih radikala i infekcija, održavajući integritet 
tkiva na staničnoj razini. Humanoidno tijelo ne bi funkcioniralo bez njega jer on prije svega sintetizira 
vitamine u staničnim membranama, pa je borba protiv njega kao igranje protiv vlastite momčadi. Ako je 
vaša razina kolesterola visoka, to je zato što je vašem tijelu potrebna velika količina za popravke. Umjetno 
smanjenje tih razina znači uskratiti tijelu broj "vatrogasaca" potrebnih za hitnu pomoć. Smanjenje 
uzrokovano lijekovima na kraju ostavlja vaše tijelo bez sirovina potrebnih za pravilan rad i to će dovesti do 
ozbiljnijih problema u budućnosti. Ali mit o kolesterolu donosi visoku zaradu, milijune lijekova koji se 
prodaju svaki dan, a vi ćete i dalje biti u zabludi o preporučenim "idealnim" razinama, u preporukama vaših 
liječnika. Ali budite uvjereni da su cijeloj ovoj obmani odbrojani dani. Na planeti se mora uspostaviti nova 
faza istine i integriteta, a sve te pijavice postupno će biti uklonjene iz novog scenarija. 

 
 
 

Video 82 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset dva - 7. srpnja 2012. 
 

CB ops.: - Opet, evo nekoliko odgovora na pitanja koja okupljaju stotine e-poruka o tim pitanjima. 
 

P - Mythi, nekoliko ljudi tvrdi da je planet Neptun "planeta lutalica" kako je opisano u proročanstvima, je li 
to opravdano? 

 
- Patuljasta Zvijezda ili planet x nije planet Neptun kako neki od vas kažu. Planet Neptun i svi ostali imat će 
definirane nove orbite, kao što sam rekao prije nekog vremena. Neptun dobiva veći utjecaj od Patuljaste 
Zvijezde nego svi drugi planeti i to uzrokuje reakciju značajniju u njegovom orbitalnom ponašanju. Plejadinski 
Planet (Enoch), postat će dio sustava i Patuljasta Zvijezda proći će kroz sustav i otići. Promjena starosti i 
frekvencije cijelog Sunčevog sustava bit će obilježena prelazom na suprotnu hemisferu vaše galaksije. Samo 
da zapamtimo, "jedna Era ili jedno Doba" je potpuna revolucija galaksije oko vlastite osi, za otprilike 200 
milijuna godina. U svakoj promjeni Doba, svi solarni sustavi koji su približno 16 stupnjeva u odnosu na 
ravninu galaksije kreću se na suprotnu hemisferu. I to će se dogoditi upravo ovog nadolazećeg prosinca. Vidite 
važnost događaja kojem će svjedočiti vaša generacija; ovdje će tijekom više od 200 milijuna godina, bilo koje 
ljudsko biće ponovno svjedočiti promjeni Doba. 

 
 

P - Mythi, vaš prethodni disertacija o kolesterolu izazvala je mnoga druga pitanja. Možete li nam dati nekoliko 
savjeta o tome što je "važnije" pobija farmaceutska i prehrambena industrija? 

 
- Odgovoreno je i na mnoga pitanja o trigliceridima, jer u slučaju kolesterola, izbjegavajte sve hidrogenirane 
biljne masti, tijelo ih ne metabolizira u potpunosti i tako stvaraju naslage. Visoka razina triglicerida izravno je 
proporcionalna unosu prerađene hrane s tim mastima. Smanjenje potrošnje će automatski smanjiti razine 
naslaga. Mlijeko koje kupite na tržnici sigurno nije zdravo. Provedite malo dobrog popisa stanovništva, 
koristeći jednostavnu matematiku i provjerite je li proizvodnja "mlijeka" koje distribuiraju vaše industrije 
zahtijevaju količinu 10 puta veću od svih postojećih mliječnih krava na vašoj planeti, odnosno devedeset 
posto mlijeka se distribuira iz umjetno aromatiziranih voda i drugih mineralnih proizvoda. Kalcij je umjetno 
dodan da, ali potpuno izbacivanje glutena iz hrane može dovesti do kroničnih bolesti, poput dijabetesa ili 
kardiovaskularnih bolesti. Osim toga, ako dijete ne konzumira hranu u djetinjstvu, može razviti alergiju na nju. 

"U najranijoj fazi potrebno je osigurati poticaje za proizvodnju antitijela koja će nas braniti u budućnosti". 
Dakle, ako osoba ne jede gluten u djetinjstvu, a želi jesti u neko drugo vrijeme u životu, može imati problema, 
dakle, za one koji ne boluju od celijakije, tijelo proizvodi antitijela za neutralizaciju ovih proteina i to čini 
njihovu konzumaciju održivom bez većih problema u odrasloj dobi.Prirodna ulja koja se nalaze u orašastim 
plodovima, kokosu, avokadu i sjemenkama i jedu se "svježi", vrlo su korisni za dobro stanje zdravlja, a koriste 
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se za metabolizaciju važnih minerala i vitamina potrebnih tijelu. Svježe zeleno povrće bogato je kalcijem i 
željezom, koji se prirodno apsorbiraju bez kumulativnih učinaka. Sirova hladno prešana ulja, mogu se koristiti 
bez problema za zdravlje, ali su metode niske produktivnosti s vašom rudimentarnom tehnikom 
industrijalizacije, dakle neekonomični za gotovinu vaše industrije. Drugi veliki problem je korištenje 
transgenih sjemenki za proizvodnju jestivih ulja; kroničan je problem čak i za hladno prešana ulja ovih 
sjemenki, jer će ona na bilo koji način sadržavati DNK kukaca i drugih hibrida u svojoj formulaciji. Pokušajte 
kuhati s minimalno ili nimalo prerađenih biljnih ulja. Rafinirani "manje loša ulja" su suncokret, riža i kikiriki. 
Pokušajte koristiti životinjske masti poput maslaca ili biljne masti kao što je kokos za kuhanje. U slučaju 
kokosa, oraha i kestena općenito, oni ne sadrže transgene elemente i potpuno su čisti. 

 
 

P - Mythi, klima u različitim regijama planeta je totalno izvan konteksta, ekstremne temperature, suše, poplave, 
čudne magle, nešto je već počelo? 

 
- Da, mislim da vas vaša vlada ne mora upozoravati, svatko će od sada na svojoj koži osjetiti promjene na 
planeti. Stoga svaki astronom amater može promatrati, jer se zvjezdane četvrti brzo mijenjaju. Zviježđa koja 
poznajete, samo imaju mitološki oblik kada se gledaju iz kuta vašeg planeta, nemaju isto značenje kada se 
gledaju iz različitih kutova, odnosno, za njih nema pravog značenja osim kao referenca. Vaši astronomi mogli 
bi s lakoćom promatrati promjene položaja. Kut rotacije planeta se brzo prilagođava jer smo skoro dosegli 
nultu točku ekvatorijalne ravnine galaksije. Pazite na svoj mjesec, čini se da opada njegova os, ali umjesto 
toga je Zemlja je ta kojoj se to događa. Prosječan građanin nažalost zatvara oči dok ne počne osjećati 
promjene na koži ili želucu. Gotovo svi usjevi na planetu će trpjeti posljedice klimatskih promjena, hladno 
tamo gdje je bilo toplo i vruće tamo gdje je bilo hladno. Vaše vlade to znaju i super su opskrbljene hranom za 
sljedeće dvije godine, minimalno vrijeme potrebno za ponovno pokretanje klime novog ciklusa za koji se zna 
da omogućuje novu sadnju u odgovarajućim klimatskim regijama. Nakon tektonskog restrukturiranja i 
nastalog početnog kaosa, vlade će se morati nositi s ljudima koji žele hranu, sklonište i lijekove. Za to su neki 
već dobro pripremljeni da "zadrže" te populacije. Sve to jako "bode u lice", i nemoguće je da mnogi ne vide. 
Ali ništa od toga neće promijeniti sudbinu razvoja svakog od vas. Mi, i vaši brojni prijatelji iz udaljenih mjesta, 
ovdje smo da pokušamo minimizirati posljedice i ponovno pokrenemo ovu koloniju. 

 
 

P - Mythi, ima mnogo poruka s kanala kao što su Plejadanske poruke, Rise Humanity i Saveznici 
čovječanstva...Jesi li ti jedini kontakt, jedini predstavnik CG na ovom svijetu? 

 
- Nisam predstavnik Galaktičke Zajednice i ne bi bila funkcija koja bi me zadovoljila. Ja samo govorim kako stvari 
stoje, kakve jesu, ja sam znanstvenik, a ne predstavnik odnosa s javnošću. Nisam ovdje da sudim, samo da 
promatram i radim. Mnogi od vas me pitaju o drugim ljudima koji razgovaraju s kontaktima s drugih planeta, 
vidite, mnogi od njih zapravo mogu na neki način komunicirati mentalno. Problem su poruke. Kako je sadržaj 
ovih poruka lako razumjeti kada su snovi u pitanju. Sadržaj Vrsta: "religijska doktrina i okultizam", govoreći 
"višedimenzionalna bića", "spasit ćemo sve", "mi smo vojno vijeće određenog planeta ili konstelacije", 
zasigurno su sanjarenje. Morate koristiti vlastiti konsenzus kako biste odlučili o istinama koje se slažu s vašim 
intuicijama. Svaka dobronamjerna poruka koja navodi na razmišljanje o dobrobiti vaših bližnjih i auri vašeg 
planeta, treba biti dobrodošla, šalju je vanzemaljci ili vaši bližnji. Samo nemojte se zanositi fantastičnim pričama 
"iz drugih dimenzija". 

 
P - Mythi, uvijek si vrlo tehnički, nikad ne pričaš o ljubavi, nikad ne filozofiraš ni o čemu, što je tvoja duhovna 
strana? 

 
- Pa, mislim da je korisno raspravljati o životnim filozofijama, ovisno o fazi prilike i prilike. Ljubav nije 
diskutabilna, ona je izravna posljedica vaših "ponašanja" i vaših unutarnjih misli o svemu što vas okružuje. 
Ljubav nije osjećaj, to je stanje razvoja. Kada povećate svoje razumijevanje univerzalnog konteksta, više se 
divite i poštujete sve što je dio ove nevjerojatne kreacije. Bezuvjetna ljubav nije idealna, jednostavno je 
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psihičko stanje. Diviti se i poštovati je ljubav i razumijevanje. Dakle, razumijevanje vodi ka ljubavi. Nema 
smisla filozofirati o ljubavi prema onome tko nije dosegao razinu razumijevanja potrebnu da shvati o čemu 
zapravo govorite. Mnogi od vas sveobuhvatnije shvaćaju svoj odnos sa svemirom, a to će vam pomoći 
povećati razinu energije, što će vašu auru učiniti svjetlijom zbog ljubavi prema znanju. Stanje unutarnje sreće 
izravno je proporcionalno vašem stanju svijesti koje je razvijeno kvantnim razumijevanjem vas unutar 
univerzalnog konteksta. Strah od nepoznatog i nedostatak odgovora postupno će zamijeniti ljubav, stvarna i 
svjesna. Sa strpljenjem i odlučnošću da nađete svjetlo, uz dužno poštovanje prema svima i svemu što vas 
okružuje, postupno ćete doći tamo. 

 
 
 

Video 83 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset tri - 12. srpnja 2012. 
 

CB ops.: - Opet, evo nekoliko odgovora na pitanja koja okupljaju stotine e-poruka o tim pitanjima. 
 

P - Mythi mnogi prijatelji žele više detalja o nadolazećim događajima, možete li nam reći nešto poučnije? 
 

- Oni koji su se nadali apokaliptičnim događajima, bili su frustrirani i reagirali tako djetinjasto, ne shvaćajući 
da ste, zapravo, bili puno pomognuti u ovom važnom prijelazu. Sjećate se prošle godine da je čak i vaša 
svemirska stanica morala biti evakuirana i da je vaš svemirski program prekinut. Vaše vlade su znale što će se 
dogoditi i bile su iznenađene događajima koji su uslijedili. Niste izgubili svoju mrežu satelita i svoju svemirsku 
stanicu prošle godine intervencijom Krulianaca, neutralizacijom kometa Elenin, i usporavanja sustava Nibiru. 
Ali sada je vrijeme da se događaj ne ublaži, barem je tako zabilježeno, a radi se o događaju za koji su oni 
predvidjeli podzemna skloništa. Sunce preokreće svoje polove i generirat će velike spontane rafale velike 
snage koje će biti usmjereni na poravnanje Zemljinih "gravitacijskih tunela" koji se već pozicioniraju u ravnini 
s ekvatorom galaksije, uvelike slabeći magnetsko polje svih planeta u solarnom sustaviu koji mijenjaju 
galaktičku hemisferu. Dakle, to neće biti normalan solarni ciklus, jedan se događa pri svakoj punoj rotaciji 
galaksije. Prisjetite se prethodnih preporuka kako se zaštititi ako ovi rafali stignu u vaše područje, ne danju na 
sunce, izlazite samo noću. Na mnogim mjestima bit će vrlo suho i požari se mogu vrlo lako širiti. Vidite, planet 
će se proširiti; može biti i do pet posto većeg promjera zbog širenja magme pod utjecajem visokog zračenja. 
Znate što će to podrazumijevati; preuređenje tektonskih ploča i rezultirajuće potrese, tsunami-je i 
vulkanizam. Ne samo da će se planet Zemlja proširiti, svi planeti sustava će trpjeti isti proces zagrijavanja. 
Vaši kontinenti danas imaju ovu distribuciju jer se planet mnogo puta proširio u mnogim kozmičkim 
kataklizmama koje su se dogodile u njegovoj povijesti. Velik dio Plejadina koji žive na planeti Zemlji su u 
prebacivanju na Taus, stoga se čini da je završetak ciklusa blizu. Samo brojne jedinice Plejadinske flote 
"kontrole i spašavanja" kruže planetom. Znanstvenici i pomoćno osoblje baze Antarktik također će biti 
prebačeni u Taus. Baza će nastaviti s punim radom uz specijalizirano osoblje za njeno održavanje. 180 jedinica 
Arcturianaca koji upravljaju raznim podzemnim bazama radit će za otkupljenje. Naša će flota biti podijeljena 
između Plejadinaca i Arkturijanaca jer mi sudjelujemo u dvjema operacijama kao veza i operativna kontrola. 
Posljednja karta vaše elite bit će rat koji se planira započeti u bilo kojem trenutku jer HAARP sustav neće 
raditi, jer ako se spojite tijekom velike sunčeve aktivnosti, njegove antene će biti uništene. Vaše elite znaju da 
će biti izolirane, bez monetarne 

kontrole, bez kontrole komunikacija, i žele to iskoristiti jer mase nemaju kamo bježati, osim u njihove kanđe. 
Pokušat će održati vlast silom, što je jedini resurs za koji su se dovoljno pripremili ovih posljednjih godina. 
Vjerujem da ne treba ponavljati sve što sam ranije rekao za ove događaje, stoga budite spremni, koliko god 
možete, suočiti se s činjenicama. Pokušajte se opskrbiti osnovnom hranom i lijekovima za godinu-dvije, jer 
ako nema brzog spašavanja, da vi i vaša obitelj možete preživjeti bez većih problema dok se stvari ne počnu 
vraćati u normalu. Ako je u vašem području previše hladno, pokušajte planirati otići na mjesta s toplijim 
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temperaturama, budući da nema struje ili plina, može biti teško pobijediti hladnoću. Udaljite se od većih 
gradova i urbanih centara. 

 
- Mnoge vrlo velike svemirske letjelice ovih dana prelaze solarni portal; ne znaju detalje planova GZ ali se čini 
da se organizira velika operacija. Rase Camelopardalis-a i Sirius-a također su vrlo aktivni u sustavu. Velika 
kretanja i na ruti Zemlja Mars, mnogi brodovi sa Sivim operaterima kreću se između baza vaših vlada i 
marsovskih baza, obavljajući prijevoz tereta. Nikad nisam vidio da je sustav toliko zauzet kao sada. Prenijet 
ću koordinate svih prijatelja koji mogu pomoći u radu našem navigacijskom časniku, pa da stavi podatke u 
sustav flote. Dakle, dok vaša komunikacija ne proradi, dobivamo koordinate. To nije jamstvo, već velika 
mogućnost spasa u najugroženijim regijama. Kada saznamo neke detalje, priopćavam vam. 

 
 

P - Mythi, ostala su mnoga pitanja o višedimenzionalnim kontaktima, oprostite, ali ipak možete biti 
malo konkretniji? 

 
- Druga dimenzija je još jedno referentno mjesto za gledanje i promatranje, neotkriveno po standardima 
prethodne dimenzije. Ljestvica frekvencije u danoj dimenziji definiraju kako se razvijaju moždane funkcije u 
svojim fazama aktivacije, sa posljedičnim promjenama u slijedu genoma i izravnim promjenama u DNK 
društava i ljudi u toj dimenziji. Druga dimenzija je drugačija razina kvantne energije; ne stupa u interakciju s 
različitim dimenzijama pošto se njihove "materije" ne dotiču. To je kao da želiš rukom uzeti svoju sjenu, znaš 
da sjena postoji, ona je stvarna, ali podliježe postojanju izvora svjetlosti, a to je samo odsutnost energije. 
Biće iz druge dimenzije nikada se ne bi moglo vidjeti vašim očima treće dimenzije čak i ako vam to želi 
pokazati. Kad kažem da brkate dimenziju s razinama frekvencije, to je zato što niste shvatili da ne postoji 
fizička mogućnost interakcije materije između dimenzija. Vi ste nulta razina treće dimenzije, čak da ste i 
Krulianci osme razine; nebi mogli vidjeti bića četvrte dimenzije, jer je to nemoguće. Možete vidjeti Kruliance i 
desetke drugih rasa različitih razina moždane aktivacije jer su svi u istoj dimenziji. Krulianci, kao i mnoge 
druge superiorne rase, mogu spriječiti manje aktivirane umove čak i da realiziraju njihovu fizičku prisutnost, s 
jednostavnim blokiranjem ovih slika u mozgu, to i ja također mogu učiniti. Satima bih mogao izlagati o 
brojnim razlikama u deset razina moždane aktivacije treće dimenzije, a vi ste pali u sebe zbog utopije 
razgovora o višedimenzionalnim kontaktima. Imajte na umu da je cijeli svemir u kojem živimo u TREĆOJ 
DIMENZIJI. Četvrta dimenzija živi na potpuno drugoj razini energije, izvan treće dimenzije. Samo vaš duh, ili 
kako mi zovemo "naše svjetlo" ide na srednju razinu koja pripada četvrtoj dimenziji dok čeka vaš povratak u 
"školu" treće dimenzije. ZEMLJA NEĆE NA ČETVRTU DIMENZIJU, niti ako svi umrete, tako da Zemlja ne ide 
nikamo, samo vi. Svaka dobronamjerna osoba koja govori o "drugim dimenzijama", možete biti sigurni da 
brka značenje riječi "dimenzija" s različitim razinama moždane aktivacije treće dimenzije. Možda su ovu ideju 
u vašu popularnu kulturu usadile vaše elite, i čini se da su imale dovoljno učinka. Sada ćete doći do prve 
razine, vaš će mozak postati nova faza aktivacije, a vaš DNK za buduće generacije bit će prepisan u trudnoći 
vaše nove djece. Prilično sam siguran da u ovoj novoj fazi, ne ćemo više govoriti o "drugoj dimenziji". Kada 
počnete poznavati rase različitih razina moždanih aktivacija, bolje ćete razumjeti koncept treće dimenzije 
našeg svemira u kojem svi živimo. Gledajte, ja nemam naviku poetizirati informacije i ne uključivati religijske 
konotacije, ja sam tehničar; Znam da mnogi od vas uživaju u pripovjedačima priča, pozivajući se na svoje 
kulture ili religije, ali činjenice su činjenice. U našoj kulturi kažemo da je "za dobrog slušatelja dovoljno je 
pola riječi", pa nastojim malo govoriti, a puno razumjeti. Vjerujem biti što jasniji kako bi svi to mogli 
razumjeti. 
 
 

Video 84 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset četiri - 22. srpnja 2012. 
 

P - Mythi, znaš što se nalazi u lokalnom krateru Aristarh na Mjesecu? 
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- Pa, ako me pitaš, to je zato što je za vas nešto otkriveno pa mogu spomenuti. Ova instalacija tipa "krater" 
dio je velike baze u kojoj se generira energija za aktivaciju dvaju portala za prijenos minerala Camelopardalis-
a i "transportnih vrata" Galaktičke Zajednice, oba instalirana na vašem Mjesecu. Odatle potječe sva struja za 
objekte nekoliko lunarnih baza. Ova baza je iznimno dobro zaštićena snažnim poljem sile tako da je potpuno 
nepovrediva vašim trenutnim standardima tehnologije. Kao što sam već ranije spomenuo, vaše su vlade u 
nekoliko navrata raketama bombardirale neke instalacije na Mjesecu, pa im je potpuno zabranjeno ponovno 
kročiti na taj planetoid. 

 
 

P - Ali Mythi, s kojim pravom su ove baze instalirane na našem Mjesecu? 
 

- Morate shvatiti jednom zauvijek, da Mjesec ne pripada zemljanima. Nijedan planetoid, da li je to mjesec ili 
nastanjena planeta, ne pripada cijeloj zajednici u toj regiji. Ne postoje nikakvi "vlasnički akti" nebeskih tijela. 
Kada društvo kolonizira planet, ono postaje suvereno, a kako je to društvo tamo, ono će biti u posjedovanju 
svih svojih resursa. Galaktičke zajednice kontroliraju iskorištavanje resursa na naseljenim planetima unutar 
svojih područja, sprječavajući zlouporabe i sporove oko resursa. Vaš planet, od sljedeće promjene 
frekvencije treba biti priznat kao suvereno društvo, a nakon toga bilo kakvo iskorištavanje resursa na vašoj 
planeti zahtijevat će pristanak vašeg vodstva. Iz tog razloga postoji veliki pokret znanstvenika iz različitih 
rasa, da do kraja ove godine dovrše svoje projekte uzorkovanja životinjskog, biljnog i mineralnog materijala 
vaše planete. Galaktička zajednica će otkazati rudarenje koje je odobrila vaša elita u zamjenu za tehnologije 
jer vaše elite službeno ne predstavljaju planet budući da ne postoji odobreno društvo koje treba 
predstavljati. Pod nadzorom Galaktičke Zajednice, vijeće bi trebalo biti formirano tijekom prvih godina nove 
kolonije, i da, to će biti službeni predstavnik planete Zemlje. 

 
 

P - Prijatelj pita, Mythi, što se događalo na Zemlji točno 10.500 godina prije Krista? 
 

- Prijatelju, 10.500 godina prije Krista bilo je vrijeme visokog razvoja "regionalnih neovisnih kolonija" na 
planeti. Na mjestu današnje Kambodže, velika civilizacija je dolazila do točke prelaska na "razinu jedan" 
frekvencije, potekla od Draco civilizacije ljudi koja je došla sa planeta koji kruži oko dva sunca, gdje je 
većina njih prebačena. Druga civilizacija koja je podignuta na "prvu razinu" frekvencije bila je egipatska, čiji 
se također u to vrijeme veliki dio stanovništva preselio u solarni sustav u Orionu, na koloniju Atonaca 
tijekom stoljeća između 10.500 i 10.400 pr. Otprilike 900 godina nakon što je civilizacija Atlantide, također 
s "prve razine", prebačena u drugu koloniju Atonaca, prije velikog tektonskog pokreta koji je uvelike 
promijenio raspored kontinenata u to vrijeme. 

 
 

P - Jeste li vi i vaši sposobni praviti krugove u žitu? Ako jeste, hoćete li pozdraviti sve ovdje na planeti? Može biti, 
samo nešto poput osmijeha :) čini se da se svima sviđa nasmijano lice. Svima bi puno značilo, da sam siguran u 
ovo, hvala TW. 

 

- Pjesniče Tyler, napravili smo nekoliko krugova u žitu kao poklon. Mnoge rase su napravile krugove u žitu kako 
bi označile svoju prisutnost i podršku ovoj novoj koloniji. Većina njih pokušava staviti predviđanje događaja, 
savjete o njihovom podrijetlu, molekularne formule i tumačenja te druge simbole svojih društava kako biste ih 
jednogdana prepoznali u budućnosti. Raspitat ću se s našim osobljem o mogućnosti osmijeha. Jedan, koji je 
naša posada napravila, CB to već dugo zna, je leptir, od kojih smo uzeli nekoliko vrsta da se aklimatiziraju u 
našim kolonijama, po ljepoti i lakoći ovih malih bića. Humanoid u središtu znači da su naše rase slične, a leptiri 
će biti poveznica između naših kuća. 
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Prijatelji, klima planeta već pokazuje svoju potpunu nestabilnost zbog slabljenja geomagnetskog polja, 
pojavljivanja visokih razina energije, deklinacije osi rotacije i približavanja vašeg sunca blizanca. Znam da je 
većina od vas spremna suočiti se s tim u sljedećim mjesecima. U sljedećih nekoliko mjeseci imat ćete vijesti o 
promjenama na većini planeta vašeg Sunčevog sustava, promjenama orbite i čudnim atmosferskim 
reakcijama, stvarima koje ćete uključiti u svoje zapise u ovom odlomku Ere. Ovi događaji uzrokuju da se puno 
ljudi bude, osjećajući težinu tih promjena u reakcijama vlastitog tijela, na stvarnost ovog trenutka vašeg 
društva u cjelini. Oni koji odbijaju vidjeti morat će trčati zatvorenih očiju, bez materijalne i duhovne pripreme 
da se suoče s činjenicama. sviđalo im se to ili ne, deinkarnacija svakog od vas je samo proces vremena, nitko 
nije bez recikliranja, samo sjeme ostaje za sljedeću generaciju. Uvijek zapamtite, opstanak nije činjenica za 
inkarnaciju, već je svijest o kontinuitetu vašeg razvoja. Ovo moje razmatranje nema namjeru stvarati strah, 
naprotiv, ima za cilj da shvati značenje svega ovoga, i da se pozabavite ovim promjenama znajući kako će one 
biti bitne za vaše buduće generacije. Strah je simptom neznanja. Jedini pravi strah za vas je ono što sam 
čovjek može napraviti svojim bližnjima, iz pohlepe ili zadržavanjem vlasti. Priroda, u trenutnoj fazi učestalosti i 
razine vašeg društva, nije pod kontrolom. Kada vaše razumijevanje dosegne malo višu razinu, vidjet ćete da 
se priroda može kontrolirati, može reagirati na one pod njezinim nadzorom, pod uvjetom da za to postoji 
stvarna zasluga. Stoga je aura planete ogledalo prirode koje odražava učestalost aura njegovih stanovnika. 
Kada molite, tražite zaštitu, ili ispuštajte stvarne osjećaje neugode zbog patnje svoje braće, bez obzira na vašu 
duhovnu doktrinu, ti osjećaji su čista energija i izravno doprinose osvjetljavanju aure vašeg doma, tj. planete 
Zemlje. 

 
Nikada ne propustite priliku osvijetliti auru ljudi koji su očajni ili zbunjeni. Ako kažete "Imate posebnu i lijepu 
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auru, ne vidim, ali je mogu osjetiti laganu i jaku", primijetit ćete kako se lice te osobe mijenja, njezina aura će 
stvarno ponovno zasvijetliti, da li je ta osoba zbunjena osjetila vaš glas povjerenja nekako posebno u tom 
trenutku. Ne zavaravaraš, nego predviđaš sljedeći korak, vi zapravo osvjetljavate auru te osobe. 

 
Konačno, veliki zagrljaj prijateljstva svima onima koji imaju vjeru, svih nacionalnosti, svih vjeroispovijesti, 
kao poniznost da zamolite pomoć s neba sebi i svojim bližnjima, pokazuje nam tko će od vas biti temelj 
svjetla u auru nove planete Zemlje. 

 
 

Video 85 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset pet - 29. srpnja 2012. 
 

P - Mythi, neki najavljuju poruku Plejadaca da će službeno doći 4. kolovoza 2012. na Olimpijski stadion u 
Londonu otkriti pred cijelim svijet! Ima li ovo neku osnovu? (Todor) Čak je i NLO snimljen tijekom 
ceremonije otvaranja. 

 
- Prijatelji, još nije došlo vrijeme. Bude li ikakva takva najava, pripremite se za još jedno veliko kazalište vaše 
elite. Ovo je tipična poruka dezinformacija koja vam je namjerno predstavljena. U skladu s tim nema apsolutno 
nikakve izjave Galaktičke Zajednice do kraja ove godine. S obzirom na snimljeni objekt, teško je vidjeti njegov 
stvarni profil kroz ovaj video, ali postoje dvije mogućnosti, može biti reptilski šatl koji je namjerno vidljiv, ali 99 
posto šanse da bude hologramsko kazalište ili "zračni brod" tipa broda namjenski izgrađen za vašu elitu za tu 
priliku. Ako postoji takva prijevara koja uključuje rasu sa planete, Galaktička Zajednica će sigurno poduzeti 
potrebne kaznene mjere. Plejadinci su vrlo ozbiljni i poštuju pravila GZ-a s najvećim poštovanjem. Osoba ili 
organizacija koja bi mogla objaviti ovu vijest, uključujući rasu "Pleiadinaca", ili bilo kojeg drugog člana GZ, 
trebala bi biti posredovana od strane vaše elite jer je to neistina. Možete imati puno jamstvo da su ove 
informacije obmanjujuće. Vaše elite pripremaju ovakvu emisiju u kojoj su stranci kao posljednji adut iluzije da 
zbune mase, pokušavajući dokazati javnosti da su traženi, jer su zapravo službeni predstavnici planete. Nemojte 
da vas zavara ovo kazalište, vaše elite ne predstavljaju planet prema Galaktičkoj Zajednici, i nikada neće biti 
traženi kao vođe koji predstavljaju etničke skupine ove kolonije. 
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P - Mythi, neki insajderi govore da će Nibiru proći blizu Zemlje 4. kolovoza, a vratiti se do kraja mjeseca. Je li 
ovo zapravo stvarno? 

 
- Ne, ova informacija je neutemeljena. Ovi insajderi su dezinformirani ili vas loše informiraju. Sustav Nibiru će 
se vidjeti, ali to neće biti sljedeći mjesec. Kad će se to dogoditi sljedećeg mjeseca reći ću vam. Budite oprezni za 
sljedeću veliku sunčevu baklju koja će se dogoditi sljedećih dana prema Zemlji. Također obratite veliku 
pozornost na radnje koje će vaša vlada poduzeti u narednim danima s HAARP sustavom i s planiranim 
napadima na vaš Bliski istok. Sve je vrlo jasno; samo trebate obratiti pažnju da vidite. 

 
 

P - Mythi, možeš li objasniti je li nešto bilo pogrešno u totalnom topljenju leda Grenlanda? 
 

- Vidite, jedna od naših patrola bila je u centru Grenlanda i vidjeli da su tisuće životinja doslovno kuhane. Za 
ovo brzo otapanje korišten je HAARP sustav. Ovo je bio brz način za lansiranje ogromne količine pare u 
atmosferu u ovo vrijeme finalizacije planova restrukturiranja planeta koje su postavile vaše elite. Korištenje 
HAARP-a u oceanima nije bilo dovoljno učinkovito jer je izmjena topline vrlo velika u vrlo velikom volumenu 
vode, te je izazvala mnogo nagađanja zbog velikog broja morskih životinja ubijenih u tom procesu. Led 
Grenlanda, dostupan i statički smješten u udaljenom i nenaseljenom prostoru, bio je tehnički izbor. Velika 
količina padavina u mnogim regijama, sa količinama mjesečnih padavina u nekoliko sati, uzrokovana je 
umjetnim povećanjem volumena pare u atmosferi. Velika količina oksida ispuštenih u atmosferu u određenim 
regijama, kao što je vaša Sjeverna Amerika, uzrokuje učinak "raspršivaća leće". Zbog toga se sunčeva energija 
koja prolazeći kroz "rupu" niskog tlaka uzrokovanog HAARP-om, u magnetskom polju ravnomjernije širi, 
uzrokujući umjetno zagrijavanje klime u regiji. Čini se da nekako pokušavaju izbaciti iz kolosijeka sve usjeve, 
uzrokujući smanjenje opskrbe hranom u ovoj regiji, dok poplave izazivaju isti učinak u drugim regijama 
planete. To je plan za globalnu destabilizaciju, da se opravda donošenje odluka koje će provoditi vaše elite. 
Što veću anarhiju mogu proizvesti, imat će više opravdanja za provedbu planova za smanjenje broja 
stanovnika i održavanje svoje moći na planeti. Prema njima, mali ljudi su jednokratni od strane velikih ljudi, a 
oni sebe smatraju velikim ljudima. GZ je obavijestio vaše vlade da će, ako se pokuša odmrzavanje na 
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Antarktiku putem HAARP-a, sve stanice HAARP sustava brzo uništiti. Antarktička baza ostaje operativna i 
tumačit će se kao izravan napad na svaki takav pokušaj. 
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P - Mythi je, mnogi znatiželjni, popratio slike kamernih postaja na Antarktiku i uočio anomalije poput planeta ne 
bi smjele biti tamo u to vrijeme. Što je to zapravo? 

 
- Vidite, hladna zračna masa na tom kontinentu, čini svojevrsnu leću između atmosferskih slojeva. Baš kao 
što vidite sunce ili mjesec mnogo veće na horizontu u vašoj regiji, na Antarktiku je to još izraženije. Često 
vidite odraze na antarktičkom horizontu, objekte kojih nema, ali se reflektiraju i povećavaju ovim slojevima 
različitih temperatura. Uglavnom su to povremene fatamorgane nastale u toj regiji. To je kao da stavite 
ogledalo jedno ispred drugog; vrlo različiti temperaturni slojevi mogu generirati ove duplikacije u različitim 
veličinama, nijansama i preljevima. Teleskopi koji se koriste u tim regijama moraju biti infracrveni ili radio 
teleskopi na različitim valnim duljinama, jer normalni optički teleskopi također vide ta atmosferska 
izobličenja. 

 
- Govoreći o satelitu koji vi zovete "Crni vitez", a koji je trenutno u stacionarnoj orbiti iznad Antarktika, imat 
će dinamičnu orbitu koja kruži oko planete o čemu nas informiraju Arkturijanci. Imat će specifične funkcije za 
koje je izgrađen prije 13.000 godina. Ne znamo točno koje su funkcije planirane za njega, ali nešto mora biti 
izravno povezano s kontrolom oceanskih masa. Imat ćete vijesti o tome, ako vaša vlada odluči da biste to 
trebali znati. 

 
- Dragi prijatelji, u ovoj 2012. godini planet ima najveći broj ljudi koji se budi u novoj stvarnosti nego ikada. 
Moguće je osjetiti te učinke u auri planete. GZ je potpuno uvjeren da će ova kolonija prijeći u sljedeću fazu 
razvoja s mnogo više od 10 posto za koje je prvobitno procijenjeno da će naseljavati novu koloniju prve 
razine. Ovo je bolje od očekivanog, a svi smo bili jako zadovoljni rezultatima, dokazujući da razinu 
razumijevanja mnogi postižu spontano. Sreća stjecanja novih prijatelja, željnih razvoja i veće uključenosti u 
svemiru, čini svaku žrtvu vrijednom. 

 
 

Video 86 
 

Odgovori vanzemaljaca iz Andromede – video osamdeset šest - 7. kolovoza 2012. 
 

P - Mythi, znaš li rasu vanzemaljaca koji su zarobljeni mrtvi ili živi u Roswellu u SAD-u 1947. godine? Što su oni 
bili? 

 
- Pa, siguran sam da ste ponekad pričali o tome.U vašim vojnim postrojenjima mnoge vrste rasa koje su se 
srušile na planetu bile su zatvorene i proučavane. Godine 1947. dogodile su se neke nezgode koje su 
dovedene u ove objekte. Jedan od brodova s timom Rigel Kentaura, koji uključuje prave humanoide poput 
nas, ali bez preživjelih. Druga je bila brodska nesreća s entitetima koje biste nazvali "biotehnološkim", kako je 
ranije opisano. Bili su promatrači još jedne povezane Galaktičke Zajednice, koja okuplja tisuće sustava u 
desetke galaksija u kvadrantu uz našu Galaktičku Zajednicu. Postoje rase koje svoju kvantnu energiju ili kako 
vi kažete "svoje duše" doslovno prenose na jedinice koje bismo mogli nazvati "posebnom kvantnom 
odjećom". Mogu komunicirati s okolinom, istraživati na udaljenim mjestima i kontaktirati nezdrave manje 
napredne civilizacije, a da nisu fizički u biološkom tijelu. Ova "odijela" ne zahtijevaju nikakvo održavanje, a 
mogu se odbaciti ili uništiti bez da se itko stvarno ozlijedi. Ove kostime koristimo za istraživanje na mjestima 
gdje bi za humanoide bilo nemoguće preživjeti, prisutnost smrtonosnih plinova, pomanjkanje kisika, 
ekstremne temperature ili opasna nepredvidljiva stvorenja. Ovi kostimi su lako prepoznatljivi jer nemaju 
nikakve rupice za disanje, sluh, nemaju usta ni genitalije. Sve jedinice ovog tipa koje je zauzela vaša vlada, 
korisnici su na kraju napustili i prestali s radom nakon što su prikupili podatke koji su se smatrali zanimljivima 
tijekom "zarobljeništva". Kada stupite u interakciju s jednom od ovih jedinica, to je izravna interakcija s 
drugim živim bićem, duhom jednakim vašem, naprednijim, koji koristi visokotehnološka sredstva za pristup 
toj lokaciji i interakciji s vama. Kostimi su stvoreni od molekularnih tehnologija milijunima godina unaprijed, 
koje je nemoguće analizirati ili razumjeti vašim znanstvenicima. 
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P - Mythi, kažu da je tamo preživjeli vanzemaljac, govorio je o "Starom Carstvu", koje je vladalo Mliječnim 
putem među mnogim drugim galaksijama, i koje danas još uvijek koristi Zemlju kao doslovno zatvor za 
"nepoželjne" nakon ispiranja mozga. Ima li ovo nekakav temelj istine? 

 
- Gledajte prijatelji, prije više milijardi godina postojalo je nekoliko rasa koje su istraživale solarne sustave za 
sve galaksije. Glavna točka u to vrijeme bio je jednostrani razvoj rasa za koje su sebe smatrali "boljima", na 
račun onoga što su smatrali "jednokratnim". Oni su doslovno formirali velika carstva, ponekad porobljavajući 
cijele planete da rade za njih. Generirali su polja visoke energije koja okružuju ove planete, što je ljude učinilo 
potpuno pokornim i bez prethodnih sjećanja. Cijela operacija bila je usmjerena na superiornost vojne moći 
kako bi se zastrašile i iskorištavale rijetke i potrebne rude za razvoj novih tehnologija. U svim kutovima 
svemira uvijek su se događale velike bitke za resurse, na mjestima koja se smatraju strateškim. Prve skupine 
rasa u zajednicama nastale su u pokušaju obrane svoje regije od napada i pljačke drevnih carskih kasti, koje 
su sebe smatrale "važnijim i zaslužnijima" od drugih. Kad su se najslabiji ujedinili da se suoče s najjačima u 
mrežu otpora "malih", i tako se prije oko 180 milijuna godina počeo pojavljivativeliki broj "galaktičkih 
zajednica" u cijelom svemiru. Naš ima samo 11 tisuća godina, jedan je od najmlađih. Kako su nastajali, 
formirali su mrežu suradnje kao što su stanice velike košnice, a sada mogu držati pod kontrolom mnoge stare 
carske rase koje sve više gube status "važnijih" od drugih. Nikad nisam ulazio u te detalje o vama, ali sada ću. 
Doista, velik dio regionalnih kolonija poslanih na vaš planet bio je "problem" u zajednicama koje su već 
dosegle najviše razine. Recimo da su mnogi "problemi" poslani ovdje da se "riješe" tijekom vremena u 
razvoju. Veliki broj etničkih skupina na Zemlji je zato što se koristila kao "problematični depozit kolonija". 
Vrlo malo kolonija je preneseno nakon postizanja potrebne zrelosti; ostatak prognanika poslanih ovdje, cijelo 
se to vrijeme reciklirao u inkarnacijama uvijek ovdje na planeti Zemlji. Ali to je bilo davno; planet će se 
konačno popeti na novu razinu i održati novo društvo sa svim onim bićima koja su se mogla na 
zadovoljavajući način razviti da sastave ovu novu populaciju. Dakle, da, zemljani "prve razine" moći će se 
slobodno reinkarnirati u drugim kolonijama iste razine drugdje u ovom ogromnom svemiru. To će biti nova 
era integracije planeta u galaktički kontekst. Opet citiram: "Je li razdvajanje pšenice i korova." Jedna stvar 
koju ćete naučiti tijekom vremena i razina, frekvencija planeta je ono što sprječava aktivaciju funkcija u mozgu 
"nulte razine". Svima koji su ovamo prebačeni 

frekvencijom su blokirana prijašnja sjećanja i tek tada bi mogli krenuti iznova, da ogorčenje prošlih 
neuspjeha ne ometa novi pristup razvoju. Sada je vrijeme da se planet Zemlja "prve razine" riješi 
"problematičnih", koji će se sustavno prenositi na dva planeta koja sam ranije spomenuo, za novi pokušaj 
sazrijevanja. 

 
 

P - Mythi, mnogi prijatelji se raspituju o slikama koje NASA stavlja na raspolaganje u posljednjoj "misiji" poslan 
na Mars ovog mjeseca, je li to činjenica ili farsa? 

 
- Prijatelji, molim vas, objasnio sam sve o tome što se danas događa na Marsu. Ove fotografije niske kvalitete 
snimljene su namjerno, suprotno tehnologiji kojom već možete snimiti savršene fotografije krajolika, pokazuju 
malo obzira koju vaša elita ima prema vašim intelektualnim kapacitetima. Ove fotografije, videa i sve ostalo 
što vam se prezentira su totalno lažni. Mars nije ono što vam pokušavaju usaditi u glavu. Mars je danas vrlo 
sličan Zemlji i po klimi i po izgledu. Aklimatiziraju se stotine vrsta biljaka i prave se veliki navodnjavani nasadi. 
Koriste se sjemenke, bez ikakvih genetskih modifikacija. Oprašivači kukaca također se aklimatiziraju i puštaju 
na planetu. Gušća ionosfera koju stvaraju atmosferski generatori održava temperaturu planeta i stvara lijep 
staklenik, posebno u ekvatorijalnoj zoni. Stvaranje ptica, životinja i riba kompatibilnih s novim okolišem 
preuzima se i prilagođava. Ovo kazalište može samo biti opravdanje za korištenje vaših javnih sredstava u tim 
privatnim projektima, ali je nepristojno smiješno što vam predstavljaju, kao da ste stvarno svi mentalno 
retardirani. Šteta za razinu dezinformacija koju vam nameću. 
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P - Mythi, neki nazivaju katastrofalnim događajima, od 17. ovog mjeseca, nešto će se stvarno dogoditi? 
 

- Shvatite da je Sunčev sustav u potpunoj neravnoteži u ovom prijelaznom razdoblju. Ove oscilacije 
geomagnetskih polja velikim sunčevim emisijama, uzrokuje ogromna izobličenja u magnetskim dalekovodima 
koji su u interakciji s drugim nebeskim tijelima. Magnetno polje izobličeno jednim od ovih događaja može 
uzrokovati skretanje asteroida koji u tim prilikama prolaze blizu planeta i može promijeniti njihove planirane 
rute na potpuno slučajna odstupanja. Počevši od ovog mjeseca, mnogi asteroidi i meteori koji prethode 
Nibiru sustavu, uzrokovani udarima u ranijim prolazima, proći će blizu planete, ali Plejadini to prate. To 
trenutno nije veliki problem, već zagrijavanje unutarnjih slojeva, koje se vrlo brzo povećava. Znakovi stresa u 
Zemljinoj kori ukazuju na porast vulkanizma i potresa. Takozvani Pacifički vatreni prsten može započeti slijed 
događaja između Novog Zelanda i Japana u bilo kojem trenutku slijedeći smjer kazaljke na satu do obale 
Sjeverne Amerike i Južne Amerike, sve do Antarktičkog kontinenta. Događaji u Europi i Aziji slijede 
nasumično. Vaši znanstvenici nadziru geomagnetno polje i primjećuju njegovo oslabljeno eksponencijalno 
kako se Sunčev sustav poravna sa središtem galaksije; vaše vlade prate i već pripremaju mjesta koja se 
smatraju sigurnima. Oni nemaju namjeru upozoriti ljude iz dva glavna razloga; ovo "žrtvovanje" stanovništva 
već je dio planova, a i da su htjeli, nemaju ni najmanju mogućnost preuzeti logistiku evakuacije stotina 
milijuna građana. Obratite posebnu pozornost na to kamo vaša elita ide sljedećih nekoliko tjedana, budući da 
će se planovi uvođenja kaosa izvoditi kako bi se opravdao financijski bankrot dosad usvojenog ekonomskog 
modela. Prema promatračima Plejadinima, posljednji čin se počeo događati. Budite oprezni da izvršite svoje 
planove za bijeg u sigurnija područja kada se pojave prvi simptomi. 

 
 
 

Video 87 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset sedam - 21. kolovoza 2012. 
 

P - Mythi, mnogi ljudi inzistiraju da znaju za prognozu dolaska Nibirua, kada će se vidjeti i posljedice predviđene 
za taj datum. Je li ovo fotografija Nibiru sustava? 
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- Prijatelji, rekao sam da ću vas unaprijed upozoriti. I ne, ovo nije slika Nibirua, možda je postavljena da 
izgleda kao nešto drugačije, ali ovo nije Nibiru sustav. Gledajte, kada je sustav Nibiru izoliran iz svoje izvorne 
orbite, mnogi veliki asteroidi koji su putovali gravitacijom sustava, su ostali iza sa znatno smanjenom 
brzinom, ali na izvornoj ruti. Neki bi se mogli sudariti sa planetom, ali u slučaju stvarne prijetnje izumiranja bit 
će uklonjeni od Plejadinaca. Vaša elita zna za veliki asteroid koji ide putem mogućeg sudara, i pripremaju 
kazalište u slučaju da ga Plejađani skrenu s rute. O ovom pristupu bit ćete obaviješteni na vrijeme, kako bi 
kazalište postavljeno za tu priliku moglo učinkovito funkcionirati. Kad dobijem više detalja obavijestit ću vas. 
Pripremite se za sljedećih 40 ili 60 dana, sva komunikacija koju koristite u svakodnevnom životu mogla bi biti 
uskraćena. Ovo je plan za izolaciju regija i unošenje kaosa koji je programirala vaša elita, jer sami ljudi 
pružaju malo otpora. Ova inicijativa bit će poduzeta nakon uvođenja izvanrednog stanja općenito 
uzrokovanog krivotvorenim napadima, osmišljenim da usmjeravaju operaciju postavljanja centraliziranog 
sustava vlasti i gospodarstva u cjelini, uz korištenje diktatorske sile. Telefoni i internet prestat će raditi na 
globalnoj razini. 
Vaše su se elite nadale da će se ovaj događaj dogoditi krajem prošle godine s prolaskom kome komete 
Elenin, ali kako su je uništili Krulianci, morali su redizajnirati cijeli dnevni red i pripremiti nove planove za 
provedbu ove godine. Sve ove informacije su podvučene u izvješću koje su Plejadini dostavili odboru 
Galaktičke Zajednice, i oni bi trebali znati bolje od nas što će se dogoditi. Za komunikaciju između pripadnika 
regionalnih zajednica i stanovnika ruralnih područja, radio je jedini način komunikacije. Pokušajte razgovarati 
s kamiondžijama; poznaju najbolje marke i opcije antena. Frekvencijska pomorska VHF radijia također su 
dobra opcija za dobar doseg i frekvencije se teško mogu pratiti unutar zemlje. Za komunikaciju na velikim 
udaljenostima učinkovit će biti samo kratkovalni radio. Ove radio-uređaje radio-amateri koriste više od 90 
godina. To će biti jedina oprema koja vas može održavati u međusobnom kontaktu između vaših zemalja. 

 
 

P - Mythi, čovjek je zapravo stupio na mjesec? U drugim intervjuima ste to potvrdili. Što je s Van 
Allenovim pojasom visoke radijacije koji ubija gotovo svako živo biće da prođe kroz njega? 

 
- Čovjek je otišao na Mjesec, ne svaki put kada je to bilo najavljeno pa čak i ljudi koji su rekli da su stvarno 
otišli nisu. Oni koji su bili najavljeni kao sudionici misija zapravo nikada nisu bili tamo. Volonteri, koji su 
bili obučeni za to, znali su za rizike i prihvatili su te samoubilačke misije za dobrobit svojih obitelji. Bili su za 
slobodnu i spontanu volju i "dobro znanosti". Svi su umrli nekoliko mjeseci nakon misija od učinka 
zračenja 

primljenog odlaskom-povratkom iz njihovih misija. Odijela u kojima su hodali po Mjesecu nisu bili ona koja su 
pokazivali, tu je bila velika grijalica koju se moralo nositi u kolicima kao ona za kupovinu, a astronaut ih je 
stalno gurao. Objesili bi glavni sustav grijanja kako bi pozirali za fotografije najviše 10 minuta. I Rusi i 
Amerikanci su bili tu u nekim prilikama, posebni kostimi korišteni tijekom prolaska kroz polja Van Allenovog 
pojasa pomogli su prilično na razini preživljavanja, a svi instrumenti na brodu bili su nakratko isključeni 
tijekom tih prolaza naprijed-natrag da se izbjegne uništavanje radijacijom. Čak i instrumentne ploče koje su 
bile izolirane olovnim pločama, ako bi radile tijekom prolaska bi izgorjele. Sve sonde koje ste poslali da 
istraže Sunčev sustav i Mjesečevu površinu prolaze kroz energetski pojas potpuno isključeni, kako bi se 
izbjeglo preopterećenje i trajno onesposobljenje. Aktiviraju se samo kada su već na sigurnoj udaljenosti. 
Sjećate se pokušaja vaših znanstvenika da zaustave ili neutraliziraju Van Allenov pojas velikom atomskom 
eksplozijom, koji se samo pogoršalo, jer je apsorbirao energiju i postao aktivniji nego što je bio. Nemoguće je 
uništiti polje jer će ga karakteristike vašeg magnetskog polja održavati aktivnim sve dok se jezgra vaše planete 
ne promijeni u skladu s tim. Ova energetska polja ne utječu na naše brodove jer naše polje sile potpuno 
izolira brod od bilo kakvog utjecaja iz vanjskog okruženja. 

 
- Sjećate li se kad sam rekao da ste prebačeni na Zemlju da se reciklirate samo ovdje do potrebnog razvoja? 
Ova polja sile formiraju se samo na planetima sa funkcijom da izoliraju planet, sprijećavajući da bilo što izađe 
izvan njega, a da za to nije pravo vrijeme. Ništa se ne događa slučajno prijatelji moji, uvijek je sve isplanirano. 
Niti jedan nenaseljeni planet nema energetska polja ovog tipa, jer ikroz njega ne može proći ništa što bi 
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moglo kontaminirati ili ugroziti planiranu ravnotežu. To je poput ograde koja sprječava da bebe napuste 
unaprijed određeno mjesto i da budu ozlijeđene. Ovaj Van Allenov pojas će se raspršiti kada planet bude na 
pravoj točki, odnosno kada ovdje budu živjela samo bića "prve razine/frekvencije". Na kraju godine, planet će 
ići na razinu jedan, ali tek kada se sva nulta razina prirodno prenese, pojas energije će se potpuno raspršiti. 
Ovo nije zatvorski planet, to je jednostavno popravni dom, gdje svatko može postići cilj razvoja i savjesnosti 
potrebnog za harmonično druženje s drugim zajednicama. Prijatelji, u ovom turbulentnom razdoblju 
društvenih i okolišnih promjena, u potrazi za Kreatorom koji je unutar svakog od vas, nijedna knjiga ili 
doktrina ne predstavljaju više vašu dušu od onoga što osjećate u svojoj savjesti. Dobra duša može biti Židov, 
budist, kršćanin, šinto, musliman, hindu ili bilo tko drugi, koliko i loša duša. Religija, nominalno govoreći, ne 
govori apsolutno ništa o tome tko je dobar, a tko nije. Zapamtite da kada prijeđete u novu fazu razvoja, 
kolektivna svijest neće imati vrijednost nego individualna savjest. Ne gledajte na druge s ravnodušnošću koju 
diktira bilo koja doktrina. Mislite da bi njihova djeca mogla biti tvaša, a on bi mogao biti tvoj brat. Nemojte 
misliti na razlike u dijalektima ili jezicima, mislite da je podignuta ruka u znaku mira znak koji razumiju svi oni 
koji žele mir i da dijete plače na isti način na bilo kojem jeziku. Ne dopustite nikome da vam kaže tko ste, 
upoznajte sebe i bit ćete svoja vlastita savjest. 

 
 
 

Video 88 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset osmi - 4. rujna 2012. 
 

P - Mythi, koje nam vijesti možeš dati o nadolazećim događajima? 
 

- Što se tiče Nibiru sustava, ne brinite za sada, on se spušta i proći će blizu orbite Jupitera. Vrijeme održavanja 
ovog događaja se prati kako ne bi došlo do veće štete. Pritisak raste u jezgri planete i vrijeme velikih 
tektonskih događaja brzo se približava. Dobar način da vas obavijestimo o vremenu velikog pritiska na jezgru 
planete je praćenje ponašanja sonde koja se nalazi u Sibiru, zakopana na mjestu koje nazivate Patomskii 
krater. To je kada počinje tonuti prema središtu planete.Velike sunčeve emisije će se sigurno dogoditi i neke 
od tih velikih emisija izravno će doći do planete. Vrijeme dolazi da priroda ispuni svoj tijek. Ove emisije ne 
utječu samo na Zemlju, nego će također ispuniti svoju ulogu u evoluciji drugih planeta u sustavu. Učinjeno je 
sve kako bi se ublažili učinci dosadašnjih događaja, ali dolazi vrijeme za konačnu prilagodbu novom dobu. 

 
 

P - Mythi, o RBSP-u, NASA je 30. kolovoza lansirala raketu s dvije sonde za proučavanje pojaseva zračenja Zemlje 
na različitim skalama prostora i vremena. Ovo je za sada čudna misija. Možete li komentirati ovu stvar? 

 
- Prijatelji u stvarnosti ove sonde nisu ono što kažu da je. INASA jako dobro poznaje Van Allenov pojas, jer su 
imali pristup dosjeima reptiloida više od 10 godina. Ove sonde namjeravaju pratiti kretanje svemirskih 
brodova i otvaranje portala koristeći neke značajke radijacijskog pojasa. Pojas zračenja ima dvije različite 
razine, oblak protona, a drugi od elektrona, koji djeluju kao veliki kondenzator održavajući veliku 
potencijalnu razliku između njih. Kada ga prijeđe polje sile koje štiti letjelicu, polje letjelice nosi blago 
pozitivno nabijeno i kada prijeđe zonu elektrona (ili obrnuto), stvara veliki prasak pražnjenja s površine polja 
sile, stvarajući točku visokog tlaka, a može se detektirati u vremenskom razdoblju koje može varirati do 
jedne minute. Vrata gravitacijskog tunela za brodove koji prolaze, mogu satima biti otvoreni, a također se 
lako mogu otkriti po poremećaju u radijacijskom pojasu. Ono što zapravo žele je detaljno pratiti dolazna i 
odlazna kretanja na planeti. 

 
 

P - Mythi, mnogi ljudi su zabrinuti za vojne pokrete u Americi, ako znaš nešto bi mogao komentirati s nama? 
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- Pa, prema izvješću Plejadinaca, zemlje Sjeverne Amerike i Europe bit će u narednim mjesecima meta velike 
vojne operacije obuzdavanja i kontrole stanovništva općenito. To neće biti ratna operacija, ali bi mogla 
donijeti mnogo žrtava. Prema izvješću, provest će se izvanredno stanje i doći će do kolapsa gospodarstva. Ali 
to smo već spomenuli. Otimanje i dijeljenje prirodnih resursa Bliskog istoka događat će se u nizu, s 
otvorenim proglašenjem ratnog stanja. Oni će iskoristiti povećanje tektonskih aktivnosti za provedbu mjera 
suzbijanja, nužnih za provedbu planova koje su pripremili. Odgovarajući na moguća pitanja, ne, ne možemo 
se miješati u radnje vašeg društva dok ne postoji deklaracija rase koja je službeno prihvaćena da predstavlja 
planet. 
Pripremite se, jer su zakazani događaji već odbrojani. Znamo da će se to dogoditi, ali moramo pričekati. Ako 
se izvješće Plejadina u cijelosti materijalizira, planeta nikada neće biti onakva kakvu do sada poznajete. Bit će 
to velika presuda, bez porote i bez suca, gdje je kazna već izvučena u savjesti svih uključenih koji su došli do 
kraja ovog razreda s planetom. Kako kažete u svojoj literaturi, Feniks će ustati iz pepela. 

 
 

P - Mythi, onda će 2012. biti konačni vrhunac ove ere? 
 

- Nemojte misliti da će se sve događati u ovim zadnjim mjesecima 2012. Slijed događaja nastavit će se i u 
2013. i zakoračiti u niz prilagodbi barem sljedeće dvije godine. Morat ćete razviti svoje maksimalno 
razumijevanje značenja čovječanstva, jer vaš opstanak nije vrijedan, ako se dobije po cijenu života najslabijih. 
Ako se trebate boriti za obranu svoje obitelji ili zajednice, ovo je plemenit cilj, ali svakako otvorite svoja vrata 
svima kojima je potrebno sklonište i pomoć. Napadači nisu dobrodošli nigdje u svemiru; stoga, borba 
potlačenih protiv tlačitelja neće uzrokovati gubitak sjaja u vašoj auri ili smanjenje vaše razine frekvencije. 
Borba između dobronamjernih protiv tlačitelja za vlast je konstanta u svemiru treće dimenzije, samo razvoj i 
pristup naprednijim tehnologijama kako bi se osigurala nadmoć dobronamjernih, protiv opresivnih i 
ratobornih društava. Prema smjernicama Galaktičke Zajednice, ljudi i reptiloidi raspoređeni na Marsu bit će 
spriječeni u bilo kakvoj intervenciji na planeti Zemlji tijekom društvenog oporavka u narednim godinama, 
tako da će se planovi za logističku podršku vaših elitističkih vlada urušiti. Ne zaboravite da se zlo može 
preobraziti u dobro; sve može biti jednostavna promjena stava i pravi izbor vođa. Elitisti koji upravljaju 
društvima poput vašeg, upravo ovdje na planeti su uzorak onoga što se još uvijek događa u svemirskim 
zaostalim društvima. Oni predstavljaju tlačitelje koji se postupno gase kada se društvo razvija kao cjelina, 
čime se uklanja prevlast ove opresivne kaste. Zato elite žele svoje ljude držati u neznanju i uvijek žele biti 
ispred tehnologije jer će onog dana kada se ona preokrene, postati anakronisti. Količina probuđenih u 
potlačenom društvu najveća su 

prijetnja vladajućim elitama, pa moji prijatelji, probude se. Elite će imati samo opresivne vojske, dok imaju 
one koji se bore za njihove "iskovane ideale". Nemojte se boriti za elitističke i opresivne uzroke, jer to može 
odgoditi vaš osobni razvoj tisućama godina, u razvoju na drugim "reformatorskim" planetama kakva je Zemlja 
bila do sada. Nemojte ubijati svoje bližnje zaslijepljeni interesima manjinskih elita, ili vjerskih vođa sa 
zabludama božanskih predstavnika. Pozivanj na "križarske ratove" kao herojske činjenice u svojoj priči; 
klevetnički je za sve što se može smatrati normalnim ponašanjem jedne civilizacije. To je način koji su vaši 
elitistički vođe i veliki vjerski karteli uvijek podržavali u zamjenu za moć i bogatstvo, da "napune glavu" 
neukih ljudi da nastave služiti nesvetim namjerama svoje pohlepe. Nema časti u ubijanju i pljački. Velik dio 
vašeg naroda još uvijek vjeruje i slijedi religijsku doktrinu stvorenu za pokoravanje masa. Vraćanje 1000 
godina u razvoju, biti će osobni pakao stvoren od strane svih budala koje sudjeluju u ovakvoj vrsti akcije 
protiv sebi jednakih. Kaos je težak test, ali tko prođe kroz njega s izvrsnim bojama, ubire prednost, što više 
neće morati prolaziti kroz još jedan kaos od sada nadalje. Ljubav i razumijevanje prema bližnjemu imat će 
maksimalnu težinu u ovim finalima. Razmislite o tome, bit će to konačni dokaz za vašu maturalnu večer, ne 
dopustite da vas bilo tko ili bilo što spriječi u diplomiranju. Velikt dio vašeg naroda još uvijek vjeruje i slijedi 
religijsku doktrinu stvorenu za pokoravanje masa. Prije 1000 godina u razvoju, bit će osobni pakao stvoren od 
strane svih budala koje sudjeluju u ovakvoj vrsti akcije protiv sebi jednakih. Kaos je težak test, ali tko prolazi 
kroz njega s izvrsnim bojama, ubire prednosti što više neće morati prolaziti kroz još jedan kaos od sada. 
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Ljubav i razumijevanje prema bližnjemu imat će maksimalnu težinu u ovim finalima. Razmislite o tome, bit će 
to konačni dokaz za vašu maturalnu večer, ne dopustite da vas bilo tko ili bilo što spriječi u diplomiranju. 

 
 
 

Video 89 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video osamdeset deveti - 8. rujna 2012. 
 
 

P - Mythi, ogromne piramide su pronađene u Bosni, možete li nam reći nešto o njima? 
 

- Bosanske piramide, sagradila je civilizacija saksa prije 12.200 godina. Sakse su zauzimale veliko područje, 
odakle je danas Turska na jugu, do Slovenije, Mađarske i Austrije na sjeveru. Uz pomoć svojih učitelja, 
Atonovaca s Andromede, ove su piramide izgrađene za opskrbu energijom i izravnu komunikaciju između 
dvije planete. Piramide čije su 'rezonantne komore' oštećene, kao što je slučaj s piramidama Egipta, Maja, 
Asteka i većeg dijela Azije, potpuno su slomljene, ali druge su još uvijek u punom pogonu i nastavit će raditi 
tisućama godina osim ako se ne izmijene. Način korištenja ove energije ovisi o primateljima distribucije koje 
nemate, jer su svi uzeti kada su te civilizacije prebačene na druge planete više razine. Majstor distribucije 
električne energije Nikola Tesla, dao je sve nacrte i dizajn ovih receptora za montažu globalne distribucijske 
mreže besplatne energije, ali vaša elita je odlučila arhivirati ove projekte u korist konvencionalne proizvodnje 
električne energije kako bi je u potpunosti "naplatili" od korisnika. Pronašli ste samo nekoliko komada velikog 
prijemnika tog vremena, ali nedostaju mnogi drugi za sastavljanje kompletne prijemne jedinice. Ove dijelove 
nazivate "Dropa Kamenovi" koji su nekoliko dijelova velikog prijemnika koji je bio u funkciji u Kini u vrijeme 
izgradnje piramida u Bosni. Ovaj sustav čiste proizvodnje energije koristile su sve civilizacije koje su ovdje 
imale regionalni razvoj i kasnije su odnesene sa planete, kada su dosegle razinu jedan. Kada je planet 
službeno  pretvoren u "reformatorij", vi ste započeli svoj razvoj bez prisutnosti "tutora", kako biste se vi 
prijatelji, mogli razvijati i tako dokazati svoju održivost kao moguća nova planetarna rasa, ili sami sebe uništiti 
svojom punom i jedinom odgovornosti. Srećom, u ovom procesu samorazvoja, mnoga bića su evoluirala do 
točke u kojoj mogu ići do razine jedan, a to će ovu koloniju učiniti održivom, koja je imala zaslugu da je 
razvijena o njihovom vlastitom trošku. Na planeti je bilo više od osamdeset piramida, mnoge su uništene, 
druge zatrpane tektonskim pokretima, neke su potopljene oceanima, druge su prekrivene ledom, ali mnoge 
ostaju netaknute od strane čovjeka. Otvaranje ovih piramida u potrazi za blagom, koje stvarno ne postoji, na 
kraju će uništiti pravo blago koje piramide mogu ponuditi, a to je neograničena količina kanalizirane energije 
koju one mogu pružiti. Šteta, jer sa Teslinim prijemnicima, svi biste mogli uživati u besplatnoj energiji piramida     
koje ostaju u funkciji na planeti. 
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- CB nam je dao smjernice da pogledamo neke od vaših apokaliptičnih filmova koje nam je pokazao. Mojoj 
ekipi se jako svidio vaš smisao za humor u filmu Paul, a sličnost Paula sa Sivim rasama je fantastična i puno smo 
se smijali njegovoj sceni kako jede živu pticu ... nešto što se nikada ne bi dogodilo nijednoj rasi Sivih. I 
prikazana snaga uma također je stvarna u nekoliko rasa Sivih. U slučaju filma iz 2012. razumjeli su ono o čemu 
sam im govorio, neki od vas su itekako svjesni mogućnosti događaja koji se mogu dogoditi. Kao da gledate 
moguću budućnost. Samo treba shvatiti znakove koji prethode događajima. Ne kažem da će se tako 
dogoditi, ali postoji velika mogućnost da se dogodi nešto vrlo slično ako pritisak nastavi rasti sadašnjom 
brzinom. 

 
 

P - Mythi mnogi e-mailovi pitaju o predviđanjima događaja, može se nešto reći? 
 

- Prijatelji, ne mogu biti agent provokator panike, moram se malo suzdržati na vijestima jer nisam službeni 
glasnogovornik i ne želim biti suspendiran iz svoje misije, ali prijatelji, slijedite upute koje sam vam dao 
nekoliko puta da promatrate događaje očima nekoga tko zna što tražit Vijesti su sve dostupnije, pacifički 
vatreni prsten je pod nevjerojatnim pritiskom, događaji se odvijaju u smjeru kazaljke na satu s bilo koje točke 
na prstenu. Kada počne, imat ćete nekoliko sati da poduzmete mjere o kojima smo već razgovarali u 
prethodnim razgovorima. Pazite na svoje vlade; stampedo je već počeo prije nekoliko tjedana. Velika pomorska 
baza u južnoj Kaliforniji bit će gotovo bez usidrenog plovila. To će se primejćivati i u drugim ključnim točkama, 
povezanim s vatrenim prstenom. Yellowstone i Kanari pokušavaju se oduprijeti pritisku, ali se neće moći još 
dugo izdržati ako pritisak malo poraste. Uskoro će se dogoditi veliki CME od sunca, pratite ove vijesti; može biti 
dovoljno da se poveća pritisak koji može biti kap vode. Obratite pažnju na vijesti koje dobijete u svojim 
neslužbenim medijima o promjenama orbita planeta u Sunčevom sustavu, a vi prijatelji koji ste već spremni, 
znat ćete što se događa. 

 
- Imat ćete vijesti o čudnim životinjama, od algi do sisavaca, koje uzrokuju promjene u boji vode, između 
ostalih čudnih događaja ovog kraja Ere. Bića kao što ih vaši prijatelji nazivaju Sasquatch, Yeti i druga zaštićena 
su od strane Noćnih šetača ili Noćnih puzavaca (Zigs) stotinama godina. U ovo doba kasne kolonije nulte 
razine, mnoge rase koje doživljavaju biološke prilagodbe, donijele su nove oblike života na planet, bez znanja 
Galaktičke Zajednice, jer se planet još uvijek ne smatra službenim članom zajednice, i mnogi su požurili da 
dovrše njihova iskustva. Čak ćete pronaći nove vrste u svojim oceanima i šumama, čudne životinje i 
humanoidi primitivnih tipova, koji vjerojatno neće biti dio vaše faune u budućnosti prve razine kolonije. 
Mnogo će se čudnih stvari još vidjeti u ovom prijelaznom roku. 

 
- Godinama od sada, kada vi prijatelji, budete imali pristup datotekama GalaktičkeZajednice će iskupiti sve 
što se dogodilo na planeti, upoznati plemena humanoida koja su živjela ovdje prije i tijekom doba dinosaura, 
saznat ćete priče sa slikama vremena za koje vi prijatelji, nikada niste mislili da su postojala. Vidjet ćemo 
bitke koje su uslijedile za kontrolu nad planetom između humanoidnih i nehumanoidnih rasa, vidjeti kako 
planet mijenja veličinu, rekonfiguraciju kontinenata, dugu vremensku liniju s više aktivnosti kakvu nikada 
niste mogli zamisliti. 

 
- Ovo je jedan od najnarodnijih planeta koje sam ikada imao zadovoljstvo upoznati, jedva da je planet imao 
toliko aktivnosti kao ovaj, u galaksijama koje poznajem. Stoga je ova kolonija toliko posebna, iz tog razloga 
mnoge rase ovdje stječu iskustva, ovo je bio jedan od uspješnijih projekata planetarne formacije Galaktičke 
Zajednice, i dugo je bio mjerilo planiranja u drugim zvjezdanim sustavima, korištenim za razvoj 
humanoidnih kolonija. Objašnjavajući drugim riječima, puno toga što se mora umjetno napraviti na drugim 
planetama prirodno imate ovdje, a to je neprocjenjivo, jer ako se nešto dogodi, planet se oporavlja sam bez 
ikakvih smetnji. To je planet sa samostalnim životom. 
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   Video 90 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset - 21. rujna 2012. 
 

P - Mythi, postoje glasine da je pomorska operacija u kojoj sudjeluju SAD i Kina na putu da uništi neprijateljsku 
bazu reptiloida u regiji Pacifika. Može li ovo biti istina? 

 

- Prijatelji, naglasit ću ovaj odgovor. Kao što sam spomenuo u drugim prilikama, vaše "pomorske snage" ne 
predstavljaju baš ništa za napad na bazu gdje god se ona nalazila. Svemirska letjelica poput naše ili bilo koji 
usamljeni arkturijski brod mogao bi s lakoćom uništiti cijelu flotu vaših brodova, a da ne pretrpi niti jednu 
ogrebotinu. Vaše vlade to savršeno znaju, jer se projektili neutraliziraju kako se ispuštaju. Čak i da jedan od 
vaših atomskih projektila stigne do jedne od naših letjelica ne bi uništio niti boju. Za nekoliko minuta 
oceansko dno bi bilo puno iskrivljenog otpada. Još uvijek ne shvaćate da su naši sustavi napada i obrane 
tisućeputa brži u odgovoru na bilo koju akciju od vaših projektila, metaka, lasera ili bilo kojeg djelića vremena koji 
zamislite da izradite akciju napada. Naša su polja sile potpuno neosvojiva za vašu trenutnu osnovnu tehnologiju. 
Ovo je najgora priča o dezinformacijama koju su mogli izmisliti. Oni koji vjeruju u takvu priču bit će oni kojima će se 
do kraja izmanipulirati, potpune neznalice. Ako reptilianske letjelice budu sudjelovale u ovoj farsi, možete biti 
sigurni da će među ostalim kaznama, izgubiti čak i pravo na kolonijalnu licencu na Marsu, uključujući ograničenja 
korištenja mreže transportnih portala GZ. Reptili su mnogo pametniji nego što mislite. Nikada se nisu suočili s 
odlukom GZ u korist bilo kakvog sporazuma koji su sklopili s vašim elitama. 
Ako se nešto ipak dogodi, bit će to kazalište dronova ili holografije koje je organizirala vaša vlastita vlada. 
Već su bili upozoreni na red "nemiješanja na planeti" u ovim kritičnim vremenima promjena. Mi smo tu da 
pomognemo ovoj koloniji, i da to nismo, ova kolonija odavno nebi postojala. Rekao sam vam nekoliko puta o 
ovim lažnim napadima koji uključuju vanzemaljce, tako da je na vama koji ste se već probudili o stvarnosti, 
da pokušate proširiti ovu istinu svima koji je žele slušati. Nemojte prihvatiti da se vaši prijatelji prevare 
ovakvom potpuno nevjerojatnom prevarom. Ovo će biti moje posljednje upozorenje na ovu temu. 

 
 

P - Mythi, naš elitist već ima tehnologije za izgradnju brodova poput gmazova? 
 

- Vidite, vaše vlade su radile na puno re-inženjeringa zarobljenih ili srušenih svemirskih letjelica, ali su uspjeli 
samo male količine potrebnih sirovina, samo nakon nekih dogovora s Reptiliancima. Znamo da vaša vlada 
ima neke tehnologije u upotrebi s antigravitacijom, ali su joj potrebni kontrolni sustavi daleko izvan 
takozvanih "superračunala" koje još uvijek koristite. Integracija letjelice, planirana je kompletno na 
molekularnoj razini, sve je integrirano. Tehnologija kvantnog molekularnog inženjeringa daleko je izvan 
mogućnosti vaše znanosti u trenutnoj fazi. Nema koristi od toga što stavite antigravitacijski uređaj u letjelicu 
napravljenu prema vašoj tehnologiji, za manevriranje, brzinu, inerciju, itd..., neće učiniti mogućim 
posluživanje bilo čega korisnog osim dizanja utega. Kao da su vaši stari Rimljani uspjeli ubaciti motor vaših 
sadašnjih helikoptera u kočiju, jednostavno nije logično. Postoje neke zrakoplovne jedinice koje su otkrili 
Plejadinci, koje lete s antigravitacijom, ali ovise o gorivu i turbinama kako bi postigli brzinu i manevriranje, 
odnosno jedinice su gotovo konvencionalne, ali sa sa uzgonom. Kao što vidite, nemoguće je re-inženjer 
međuzvjezdani svemirski brod pomoću vaše trenutne tehnologije. 

 

- Prijatelji, pazite na svoje sunce, kao što sam rekao prije nekoliko dana, planet može dobiti više energije 
nego što on može podnijeti u sadašnjem kontekstu. Provjerite kretanje vaše vojske i vlada. Odgovor vašeg 
Sunca na sile kanalizirane gravitacijskim tunelima koji povezuju sva tijela sa središtem vaše galaksije 
eksponencijalno raste, a vaša "jačina geomagnetskog polja" blijedi u obrnutom razmjeru s promjenom 
polariteta koja se inducira u Zemljinoj jezgri u ovoj inverziji u galaktičkoj ekvatorijalnoj ravnini. Nekoliko 
brodova Krulianaca i nekoliko drugih rasa nadzire vaše sunce, ali bez ikakvog plana smetnji jer su te 
promjene nužne za nadogradnju sustava u cjelini. Smetnje usmjerene samo na planet Zemlju u ovom 
trenutku mogu odgoditi razvoj samog planeta i odgoditi prirodni razvoj drugih planeta uključenih u sustav. 
Pokušaji da se minimiziraju posljedice za ovu koloniju morat će se poduzeti lokalno, a ne da se ometa 
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ostatak sustava. Naše naredbe su da pod svaku cijenu izbjegnemo da ova kolonija ne preživi. Dakle, kada 
dođe vrijeme za akciju, svi preživjeli, bez obzira na njihovu etničku pripadnost, mogu računati na našu 
izravnu pomoć. U slučaju da se dogodi "nedostatak energije i komunikacija, ako se dogodi, jeste li se ikada 
zapitali koje bi bile vaše mogućnosti da zadržite obitelj nekoliko mjeseci bez ovih značajki? U tom slučaju, 
možda ćete morati provesti sljedeću godinu bez ovih značajki; stoga ništa ne košta, osim vašeg 
preživljavanja, da razmislite o tome i to spriječite. Kako smo o tome razgovarali nekoliko puta, mislim da 
neću morati o tome više govoriti. Još jedna stvar koju morate uzeti u obzir, prijatelji, bolje je provesti se 
malo gladan, nego pokušavati preživjeti u izbjegličkim kampovima svojih vlada. Planovi za ova područja su 
izrazito maligni. Ne vjerujte lažnim obećanjima. Preživite dok se na kraju ne možemo nekako umiješati. 
Budite uvjereni da ćete biti pobjednici, na ovaj ili onaj način, da ćete biti slobodni za novo pravednije 
društvo. Vaši potomci će imati puno bolje mjesto za život i razvoj, a sile ugnjetavanja koje su do sada vladale 
definitivno će odsjećene od planete. Zamislite koliko je važno biti dio ove povijesne prilike. Svi oni koji će se 
ponovno susresti s Plavim Bićima bit će primljeni kao novi kolonizatori planete i biti pripremljeni za povratak i 
nastavak novog društva, sada s novim DNK. Vratit ćete se i pomoći onima koji će ih dobiti, i stvoriti ih za ovu novu 
generaciju razine 1. Svi će ispuniti svoje uloge; svi odabrani bit će uključeni u budućnost nove rase. 

 
 

Video 91 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset jedan - 25. rujna 2012. 
 

P - Mythi nam daje svjetlo na smisao života, osjećaj besmrtnosti, što bi bio krajnji cilj cijele ove evolucije... svi 
postajemo bogovi, i sjedimo razmišljajući i stvarajući svemire? 

 
- Vidite, ovo pitanje je zanimljiva refleksija. Za desetke tisuća godina, vaši prijatelji će se pitati istu stvar i 
možda ćete bolje razumjeti moguće odgovore. Ograničavajući se na naš trenutni svemir, mogu baciti malo 
svjetla. Jednog dana i vi ćete biti dio aktivne kreacije, stvarati nove kolonije od primitivnih bića, davati svoj 
DNK kako bi oni imali mogućnost razvoja, davati sve početne smjernice i promatrali ih kako rastu kao sjeme 
vaše rase. Oni će vas smatrati "bogovima". Rase od razine 6 naviše, stvaraju kolonije za suradnju u razvoju 
našeg svemira, koji ćemo napustiti tek nakon što završimo sve potrebne cikluse, uključujući cikluse kao 
kreatori svjetova. Također ćete biti inkubatori drugih planeta u vašoj i drugim udaljenim galaksijama, a 
ljudska rasa Zemljana će se sve više širiti po svemiru s toliko drugih rasa, koje su posijale druge kulture. 
Percepcija "božanskog" ovisi o referentnoj točki savjesnosti promatrača. Inferiorna rasa koja primi blagoslove 
znanja, vodstva i križa se s bićima koja dolaze sa zvijezda, poštovat će te učitelje kao bogove i pokušat će 
živjeti u skladu s primljenim uputama. Društva do razine 3 trenutno nemaju dopuštenje za razvoj novih 
hibridnih humanoidnih rasa, bez izravnog nadzora vlastitih ranijih mentora, tako da je kontrola gena 
relevantna originalu, ispravljajući moguće prilagodbe koje je generiralo nekoliko generacija u kontroliranim 
okruženjima. Sav DNK u svim hibridizacijama su pohranjeni u odgovarajućim galaktičkim zajednicama za bilo 
kakvu buduću referencu. Prije je bilo koja rasa mogla promovirati kolonije križanjem s domaćim društvima i 
stvarala robove, radnike i sluge. Nije bilo kontrole, napravljeno je mnogo grešaka i generirano je mnogo loših 
rasa. Prije stvaranja regulatornih galaktičkih zajednica, mnoge nasumično stvorene rase nisu radile baš dobro, 
postale su nestabilne stvarajući same neočekivane promjene. Ovi postupci stvorili su društva s genetskim 
abnormalnostima, ponekad sa naprednim značajkama, ali s devijacijama osobnosti i ponašanja uzrokovanim 
nuspojavama vlastitog stvaranja. Dakle, sada bi svaki drugi humanoidni hibrid koji je stvoren iz novog 
kolonizacijskog domorodca trebao biti analiziran i certificiran od strane najnaprednijih društava koja su inače 
uključena u početno stvaranje DNK za prijenos. Možda se čini malo kompliciranim, ali to je sustav koji je 
funkcionirao vrlo skladno. Opet, u slučaju Zemlje, zbog toga što je "reformatorska", mnoge od ovih vrsta sa 
problemima dovedene su ovdje kao posljednje sredstvo za pokušaj izoliranog razvoja. Ovaj prirodni proces 
filtriranja značio je da društva ovdje prolaze kroz više problema nego većina drugih društava na kolonijama 
drugih planeta. Stoga, svi koji ovdje prođu nivo, zaslužuju ozbiljno razmatranje kao nova rasa, jer oni koji su 
preživjeli, iskovani su vlastitim zaslugama. Kako će ovo pitanje biti postavljeno sa sigurnošću, sada ću 
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odgovoriti; reptiloidi nisu humanoidi, i svi pokušaji hibridizacije između njih i humanoida nisu uspjeli. Oni 
nastavljaju pokušavati jer im je velika želja stvoriti društva koja se mogu smatrati humanoidima i odatle 
prijeći na sudjelovanje u humanoidnoj kolonizaciji svemira. Malo je vjerojatno, ali nadamo se da će se to 
dogoditi jednog dana jer je želja da budete humanoidi ionako hvale-vrijedna želja. Odgovarajući na još jedno 
pitanje koje mi je CB poslao, ne, ovdje ne živi rasa reptila još od vremena dinosaura. Ne postoji rasa lokalno 
razvijenih inteligentnih reptila koja dijeli ovu humanoidnu koloniju, samo reptili koje već poznajete u svojoj 
fauni i oni koji su došli svemirskim brodovima. 

 
- Neki od vas još uvijek vrlo slikovito nagađaju o dimenzijama ne shvaćajući da su "druge dimenzije" samo 

druge točke promatranja. Uskoro će svi shvatiti da u trećoj dimenziji ima toliko posla, da je svaki detalj 
četvrte dimenzije potpuno nebitan i bez ikakve praktične koristi, jer to nije ista stvarnost u kojoj živimo ovdje 
u našem "rijetko naseljenom" svemiru . Shvatite važan princip: što je naš svemir naseljeniji, to će se brže 
razvijati za svih u cjelini. Možete provesti 3000 do 5000 godina na razini 1 i biti pripremljeni za 2000 do 3000 
godina na razinu 2, 3000 do 5000 godina za razinu 3, 5000 do 6000 godina za razinu 4 i tako dalje. Ti će se 
periodi između razina znatno smanjivati, što je naš svemir više naseljen. Ali svejedno, puno je bolje potrošiti 
6, 000 godina na razini 4 nego 3000 godina na razini 1...Postoje društva koja su preko 20.000 godina na razini 
1 zbog problema povezanih s njihovim vlastitim doktrinama. Kada budete u stanju vidjeti i razumjeti sve 
puteve kojim se mora ići do razine 9, shvatit ćete značenje svega što sam govorio u ove dvije godine. 

 
- Trenutačno će oko 20 posto stanovništva eventualno mijenjati svoje frekvencije zajedno sa frekvencijom 
planete. Rekao sam da se do 32 posto može smjestiti pod zemlju u za to predviđena skloništa. Ne morate 
nužno biti 1. razine da biste bili odvedeni u skloništa. Gledajte, važno je da postoje tisuće razina 1 koje čekaju 
da se inkarniraju na ovoj planeti sada za sljedeću generaciju. Oni su duše drugih rasa koji će sudjelovati u 
razvoju ovog novog društva kao zemljani. Shvatite da smo u osnovi svi braća zauvijek. Skloništa se 
dovršavaju. CB nam je pomogao da damo mišljenje o osnovnim artiklima koji bi trebali imati skloništa za 
smještaj određenih etničkih skupina, a ne izazivati velike šokove u različitim prehrambenim navikama i 
običajima. Proslijeđena su mnoga izvješća kako bi se nadopunila izvješća Plejadina koji žive između 
segmenata vašeg društva. 

 
- Operativne baze su druga stvar od skloništa; skloništa nemaju veze s bilo kojom bazom operacija. Mnoge 
baze su već zapečaćene, neke će zadržati ekipe za održavanje. Samo će velika "baza Antarktika" biti aktivna 
za bilo kakvu potporu svemirskim brodovima u službi. 

 
- Izvještaji Plejadaca o konkretnim operativnim planovima su stvar između njih i GZ, kada je neka akcija 
općeg karaktera koja uključuje sve flote koje sudjeluju, ja mogu predvidjeti probleme za vas. Plejadini će biti 
odgovorni za dekontaminaciju nuklearnih elektrana kada i ako stvari dosegnu kritično stanje. To će biti 
učinjeno ne da bi se pomoglo vašim vladama, nego radi ljudi i radi zaštite divljih životinja koje ostaju na 
planeti. 

 
- Događa se pomak polova. Sa sve bližim poravnanjem, deklinacija osi planeta slijedit će "smjer rezultantnog 
vektora" protoka energije primljene iz gravitacijskog središta galaksije, u odnosu na inerciju rotirajuće mase 
planeta. To se već događa, i može se ubrzati na nekoliko dana, zbog velike emisije protona koje dolaze s vašeg 
sunca, jer će to deformirati magnetsko polje na takav način, da prisiljava jezgru da se rotira u tekućoj magmi. 
Jezgra, budući da je teška, ima neku vrstu žiroskopske rotacije; on se bori da zadrži izvorni relativni položaj 
zbog velike inercijalne mase, ali ne može se uhvatiti u koštac s mnogo snažnijim gravitacijskim silama. To se 
može dogoditi bilo kada. Ne mogu govoriti o točnim datumima kao što sam objasnio, ali to će se dogoditi u 
ovim preostalim danima u godini. Gledajte, neposredni problem je oslobađanje unutarnjeg pritiska na 
planeti, a ne deklinacija osi. Deklinacija magnetske osi nije problem osim za vaše satelite i navigaciju, ali 
problem je migracija geografskih polova na novi položaj osi rotacije, u odnosu na Sunce, ali će ta promjena 
biti sporija. Budite uvjereni da će sve što se mora dogoditi već bilo planirano u prirodnom zakonu 
univerzalnog poretka, a planet će preživjeti, kao i ova kolonija. Nećete biti sami. 
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- Neka pitanja bez odgovora ću odgovoriti sada, iskoristivši pitanja našeg prijatelja Thomasa. Velike razlike u 
etničkoj pripadnosti na vašoj planeti rezultat su mnogih grupa s različitih razina svijesti koje su bile 
usmjerene ovdje. Velika mješavina etničkih skupina naprednih, sa vrlo neukima. Devijacije ličnosti i zloća 
imaju plodnije polje među privilegiranima. Što bolje i ugodnije živi rasa ovdje, veće su šanse da se ne razvije 
na planeti s toliko društvenih razlika, jer odgovornost prema ugroženim etničkim skupinama treba biti 
prioritet za pravi pokušaj stabilizacije aure planete. Konfor treba povezati izravno sa savješću, ako je netko 
dobro rođen i živi neodgovorno, uživajući u svom sadašnjem stanju s bogatim životom, bez obzira na sebi 
ravnoga koji ima male šanse da preživi, taj se sigurno neće vratiti za nekoliko inkarnacija kao sportaš ili 
bogataš, da bi shvatio svoje pogreške. Ovo nije kazna od Boga ne; to je nedolično ponašanje za koje ste se 
sami odgovorni. Što se bolje 

rodiš kao humanoid, veća je tvoja odgovornost prema manje sretnima. Bogatstvo, ljepota, atletizam, 
zdravlje, to su kušnje važnije nego što mislite. Mnogi ljudi ne uspijevaju kad dosegnu ove točke, mnogi gube 
mnoge inkarnacija dok ne razviju ravnotežu svjesnosti potrebnu da shvate što je ispravno, a što suvišno. 
Možete vidjeti ljude koji žive dulje, jesu li oni u regijama gdje njihova hrana ne sadrži konzervanse i otrove 
koji povećavaju profit vaše industrije. Oni koji su dobrostojeći, oni uvijek žele više, čak i ako treba oduzeti od 
onih koji nemaju gotovo ništa. Mnogi recikliraju bijedu i neznanje vlastitog naroda kako bi zadržali kontrolu i 
moć. U društvu razine 1, ove razlike imaju tendenciju da nestanu, svijest će preuzeti uzde društvenog razvoja 
i postojat će veliko poštovanje prema vašim bližnjima, čak i najskromnijima. Ljudska prava ne moraju biti 
zapisana na papiru, moraju se roditi u savjesti svakoga i biti dio trećeg oka, onog koje promatra i integrira 
vašu dušu u svemir, koji će vam biti na dohvat ruke. 

 
- Prijatelji, uzmite ogroman kvarcni kristal, jedan od tone ... razbijte ga dok se ne pretvori u prah. Ako 
pogledate prašinu pod mikroskopom, vidjet ćete sličice kristala jedne tone, identične, a čak i manji komadići 
imat će iste piezoelektrične karakteristike, slične velikim, u pravim omjerima snage. Mi smo komadići, 
imamo iste osobine kao i naš stvoritelj, ali smo još samo vrlo mali. Što se više ujedinjujemo, to ćemo zajedno 
formirati veći kristal. 

 
 

Video 92 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset dva - 15. listopada 2012. 
 

- Prijatelji, dobio sam vijest da, ovisno o analizi točnosti činjenica od strane Galaktičke Zajednice, može 
promijeniti trenutni tijek događaja. Pokret koji se ne slaže vašim elitama uspio je stupiti u kontakt s vodstvom 
"flote Plejada" koja se nalazi na planeti i pokušava upravljati drugim rješenjem za planet. Ne slažu se s 
planovima druge elitističke frakcije da eliminiraju veći dio stanovništva, te pokušavaju potpisati neke 
sporazume o ponašanju s Galaktičkom Zajednicom. Čak i ako se ti sporazumi dogode i planovi druge frakcije 
budu neutralizirani, oni ne predstavljaju planet kao vodstvo; tretirat će se kao dio populacije. Svaka 
društvena reorganizacija koja stupi na snagu na planeti nakon implementacije novog konteksta, bit će poslana 
na izravno odobrenje od strane odbora Galaktičke Zajednice. Traže izravnu intervenciju Galaktičke Zajednice 
oko kontrole prirodnih katastrofa koje se očekuju, kontrole velikih sunčevih emisija koje će se dogoditi bilo 
kada pristupom Nibiru sustava, kontrole unutarnjeg pritiska na planeti koji je će izazvati ogromnu kataklizmu, 
minimiziranje klimatskih učinaka uzrokovanih preokretom polova, zbog približavanja galaktičke hemisfere i 
neutralizaciju vojnih akcija "protivničke frakcije". Da biste to učinili, trebalo bi dati detaljne planove svih 
planiranih akcija, te svih depozita i tajnih laboratorija koji čine sadašnju organizaciju globalne elite. Odbor 
Galaktičke Zajednice će ispitati sve detalje u vezi s ovim upitom kako bi dao neke savjete. Ovo je odluka koja 
bi trebala donijeti puno posla za Galaktičku Zajednicu u upravljanju ovom kolonijom, kao što bi to bilo protiv 
prirodnih događaja koji bi trebali filtrirati novu koloniju. Ovo filtriranje uzimalo bi u obzir vrijeme potrebno 
dok se sva "nulta razina" prirodnom smrću ne prenese na njihova nova mjesta naselja. Bit će teško dobiti 
mišljenje odbora Galaktičke Zajednice sa tako malo vremena, stoga nemojte puno računati s ovom 
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mogućnošću. Vašim elitama trebalo je dugo da odluči zatražiti takvu pomoć, a to bi moglo poremetiti 
provedbu bilo kojeg plana koji je u ovom trenutku preostao. Osobno mislim da Galaktičke Zajednice neće 
preuzeti odgovornost za promjenu prirodnog tijeka događaja, jer bi morali preuzeti izravnu upravu kolonijom 
zbog nedostatka odgovarajućeg vodstva u vrijeme ove tranzicije. U ovom slučaju, možete zamisliti što se 
može dogoditi kada vanzemaljci počnu komunicirati s vašim različitim etničkim skupinama? Iz tog razloga 
vjerujem da nema puno vremena za planiranje globalne akcije ovog razmjera. Ali kako Galaktičke Zajednice 
ima praktički neograničene resurse, sve se može dogoditi. Bilo koja od mogućnosti, bit će to velika promjena 
za cijelu ovu koloniju Zemljana. 
Budite spremni pomoći nam u ovom procesu ako se ova opcija dogodi. Trebat će nam svi mogući volonteri da 
pomognu u ovoj interakciji sa 7 milijardi ljudi. Popis koordinata primljenih od CB-a sadrži samo 250 ljudi koji bi 
nam možda mogli pomoći, ako se to dogodi, trebat će nam još puno više za pomoć u ovoj velikoj misiji. 

 
 

- Sada ću odgovoriti na neka nagomilana pitanja. 
 

P - Mythi, NASA najavljuje dolazak super svijetlog kometa, nazvanog 2012S1, koji mora proći kroz Sunčev 
sustav u studenom 2013. to bi bio Nibiru? 

 
- Ne, nije Nibiru. Neka velika super svijetla tijela zapravo su kometi ili drugi objekti. Inter-reagirati će sa 
sustavom kao svaki veliki komet ili "lutajuće tijelo". Oni su tako svijetli jer imaju prirodni proces hladne fuzije 
kao polje sile, poput onoga koji se događa na suncu Siriusa, Rigela, između mnogih drugih. Hladna fuzijska 
polja potpuno se razlikuju od konteksta emisije svjetlosti vašeg sunca, koja je uzrokovana atomskom 
reakcijom. Ne brinite o sjajnim svjetlima; Trebalo bi se dogoditi nekoliko važnih stvari i vidjeti dok ne vidite 
neke kako prolaze. Kao što sam rekao, obavijestit ću vas kada će "sustav Nibiru biti vidljiv svima. 

 
 

P - Mythi, budući da si ti bihevioralni znanstvenik, želio sam tvoje stručno mišljenje o ovoj temi. Mat pita: 
"Otkad su ljudi evoluirali za najmanje 14 milijardi godina u cijelom svemiru i reprodukcija zahtijeva suprotne 
spolove, smatrate li homoseksualnost neprirodnim i psihičkim poremećajem i ako jest, hoće li se tretirati kao i 
svi drugi poremećaji i eliminirati u budućnosti s novim društvom." 

 
- Mat, homoseksualnost nije bolest, to je stanje duha. Mnogi detalji mogu učiniti da se ovo stanje uma 
manifestira. Često se manifestira iz iskustava u prijašnjoj inkarnaciji ili u ranom djetinjstvu, gdje su traume 
otisnute u subjektivnom sjećanju. Ratovi u kojima su "muškarci" imali dužnost sudjelovati; zlostavljanja 
dječaka i djevojčica, dominantni i nasilni partneri, problemi među roditeljima, strah da im se ne uzvrati ili 
strah od nedokazivanja statusa spolnom partneru suprotnog spola, mnogi čimbenici su mogli utjecati na 
stanje raspoloženja. Ovo stanje uma će odgovarati, jer pojedinac može preuzeti vaš identitet, a koji samo on 
može postaviti s vremenom i vlastitim iskustvom. Homoseksualna radoznalost također je oblik 
samopotvrđivanja, a kome je potrebno ovo iskustvo da nekako bolje upoznati sebe. Svako fizičko iskustvo 
koje je rezultat želje za većim učenjem je najbolji način za samoprilagođavanje u sebi. Svaki pojedinac ima 
svoje karakteristike, naslijeđene ili ne gore navedene čimbenike; svaki se rješava po svojoj volji. Važno je da 
se svatko može razumjeti, poštivati i voljeti, svakoga sa svojim različitim potrebama, da društvo zaista bude 
društvo slobodnih bića. Naravno, u društvima prve razine ovi društveni problemi će prestati postojati, dakle 
kad nema uzroka, učinak će s vremenom prestati postojati. 

 
 

P - Mythi, pita Tina, postoji li brak u svemiru ili je to samo izmišljotina religije, koju su napravili ljudi ovdje na 
zemlji? Postoji li posebna granica između ljubavi muškarca i žene u svemiru ili na drugoj planeti? Jesi li oženjen? 

 
- Tina, svi humanoidi, započeli su svoje kolonije na isti način; reprodukcija je oblik svojstven svima. Brak je sam 
po sebi izum vaše planete, ali činjenica je da je život u paru gotovo konstanta i za druge humanoidne rase. Ako 
odlučite živjeti zajedno radi razmnožavanja ili jednostavnog druženja, komunicirati obitelj i pretpostavljati 
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jedni druge. Nema daljnjih pravnih komplikacija poput onih koje ovdje nameće vaše društvo. Imam djevojku na 
našoj planeti, ali još uvijek ne živimo zajedno zbog moje stalne odsutnosti. Možda jednog dana. 

 
- Belfoth, da, sve drevne strukture, hramovi, špilje, piramide, monoliti itd. bili su darovi koje su 
timovi  astronauta dali civilizacijama prošlosti ovdje na planeti Zemlji. 

 
 

P - Mythi, Michael pitaj je li istina da su američki vojnici pronašli u špilji u Afganistanu 5000 godina staru 
Vimanu i da je 8 američkih vojnika nestalo. Priča se da je vlasnik ove vimane bio prorok po imenu Zora Aster. 
 

- Michaele, ono što vi nazivate "vimanas" su male transportne naprave, koje su predstavljene onima koji su 
širili filozofiju života koju su plemenima dale određene rase. Djelovanje ovih "vimana" je bilo molekularno 
uvjetovano na specifičan dodir darovitih, a ne rade ni s kim drugim. Stoga su nakon smrti vlasnika prestali 
biti od bilo kakve koristi i ostavljeni su u špiljama ili grobnicama. To su jedinice s tehnologijom koja može 
uzrokovati loše posljedice ako ih rastavlja osoblje bez potrebne kvalifikacije. Na planeti ćete pronaći mnoge 
tragove vanzemaljske tehnologije, u Rusiji je oružje obrambene energije zakopano stoljećima, ako ga 
nestručno osoblje demontira može izazvati ozbiljne posljedice za cijelu regiju. 

 
 

P - Mythi, pita Leo, zašto kažeš da je želja biti humanoidna pohvalna? Što nas čini tako posebnima? Također zašto 
druge rase ne mogu kolonizirati druge planete od početka kao mi? Malo sam zbunjena... jesu li oni duhovno 
drugačiji od nas? 

 
- Ovo je zanimljivo pitanje. Potomci reptila i insekata potpuno su različiti fizički od humanoida, ali ne samo 
fizički. Njihovi se duhovi također razvijaju kroz četvrtu dimenziju do svoje inkarnacije na planetima u trećoj 
dimenziji, ali razvoj je drugačiji. Nemaju iste osjećaje, različiti su im prioriteti. U slučaju potomaka insekata, 
potrebno im je gotovo 10 puta dulje da dostignu razinu frekvencije nego humanoidima. Reptiloidima, ne 
računajući na primordijalne instinkte naklonosti i obitelji, potrebno je i do 7 puta više od humanoida da 
prođu razine. Iz tog razloga žele sposobnost da osjećaje humanoida ugrade u svoj hladnokrvni mozak, kako bi 
povećali brzinu razvoja. Kada društva ovih rasa, dosegnuvši razinu 10 treće dimenzije, prijeđu u četvrtu, 
zajedno s humanoidima, više neće biti razlika. Problem je doći tamo. Humanoidi su daleko od savršenstva, 
puno griješimo da bismo nešto naučili, previše smo ponosni da priznamo svoje greške i vrlo smo heterogeni u 
smislu kulture, ali imamo previše razvijene osjećaje, što stvara učinkovitiju interakciju između naših kolonija 
cijelim svemirom. To je karakteristika sisavaca općenito, ne samo humanoida, razlika je u tome što smo mi 
aktivirali mozak i možemo razmišljati, filozofirati i razvijati tehnologije, dok ostale životinje ne. Ali iskonski 
instinkti prisutni su kod svih toplokrvnih sisavaca. Pas može udomiti mačića kao svoje potomstvo, aligator 
nikad ne udomi kornjaču, nego je ona uvijek dobra grickalica... 
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Video 93 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset tri - 28. listopada 2012. 

 
P - Urosh pitaj, Mythi, što je s ovim objektom koji se lansira u vulkan Popocatepetl" 

 

 
 

- Prijatelji, ovo je sonda Arcturianaca, za kontrolu tlaka koja je u interakciji s kotlovima blizu površine. Sonde 
su velike, duge 3000 ili više stopa. Stavljaju se u sve velike kotlove koji izbijaju radi moguće intervencije 
"ako" tako odluči Galaktička Zajednica. Ove sonde će biti u pripravnosti za moguću upotrebu ako odbor 
odluči intervenirati i minimizirati tektonske procese. Slične sonde korištene su na Kanarskim otocima i 
drugim super vulkanima kako bi se spriječio kolaps do sada. Ovu sondu ste snimili zbog moguće logističke 
pogreške neke posade Arcturianaca, jer se obično ispuštaju tijekom erupcija s velikim emisijama dima kada 
prođu nezapaženo. Dok gledate, tektonski pokreti počeli su se naglašavati posljednjih tjedana, a vulkanska 
aktivnost raste zajedno. Kada tlak prijeđe inerciju ploča i one se počnu kretati, zaustavit će se tek nakon što 
se sav pritisak stabilizira u novom kontekstu naknadne ugradnje. Samo je Arkturijanska tehnologija mogla 
minimizirati ove učinke, dopuštajući vrijeme za učinkovitije evakuacije, tako da u slučaju da Galaktička 
Zajednica preuzima odgovornost za planet u ovom razdoblju promjene. 

 
S obzirom na Sunce, mnogi Krulianski i brodovi Sirius-a prate njihovo ponašanje, ali kao što sam već objasnio, 
malo bi se mogli umiješati, jer će ponašanje Sunčeve galaktičke hemisfere ,ova promjena bit i neophodna za 
fizičke i klimatske promjene u svim planete ovog Sunčevog sustava, ne samo na Zemlji. Uplitanje u korist 
Zemlje negiralo bi drugima posljedice neophodne za evoluciju drugih planeta. 

 
 

P - Mythi zašto je Arktik gotovo odmrznut, a Antarktik značajno povećava svoju površinu leda? 
 

- Pa, ovo je tipična reakcija nestabilnosti uzrokovana "umjetnim otapanjem" vaše sjeverne regije od strane 
vaših vlada, generiranjem previše vlage, izazivanjem silovitih oluja s poplavama u određenim regijama i 
stvaranjem ogromnih uragana u drugim, konvergencijom masa pare s različitim temperaturama. Sva para 
koja se umjetno nakuplja u vašoj atmosferi stvara veliku količinu kondenzacije u hladnim područjima planeta, 
što je slučaj na Antarktiku. Da bi bilo lakše razumjeti, ako ostavite svoj zamrzivač danima otvoren u vašoj 
kuhinji, on će biti ispunjen ledom, kondenziran iz pare dostupne u zraku. U slučaju Antarktika, to je otvoreni 
zamrzivač na planeti. 
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Obs,: - Kako smo prikupili još mnogo pitanja o ovome, uključimo ovaj odgovor koji je dao Mythi kao dio ovog 
skupa videozapisa. 

 
P - Mythi, neki znanstvenici potvrđuju da je bilo atomskih eksplozija ili nešto slično u regiji gdje se danas nalazi 
Indija. Na arheološkim nalazištima s visokom razinom radijacije otkriveni su lokalni i kosturi. Kako se to moglo 
dogoditi? 

 
- Pa, bilo je mnogo drevnih bitaka ovdje na planeti koje danas smatrate "svojom". Od otprilike 600.000 
godina dosad, bilo je najmanje 20 bitaka za kontrolu nad planetom Zemljom između različitih rasa. U svim tim 
drevnim bitkama korišteni su projektili s atomskom energijom. Atomsko oružje je iskorijenjeno nakon što je 
takvo oružje zamijenjeno visokoenergetskim zrakama prema konsenzusu Galaktičke Zajednice. Naša 

Galaktička Zajednica jedna je od najnovijih u svemiru; ovaj dio svemira do tada se smatrao divljim. U ovoj 
regiji, za koju ste pitali, bilo je veliko kolonijalno naselje. Njihov DNK dolazi iz društva čije ime na engleskom 
zvuči kao "Apaam", sa planete Skanda na Plejadama, koji je također planet velikog obilja vode. Kada je 
naselje zvano "Rama" bilo u svom vrhuncu, prije oko 12.000 godina došlo je do velike invazije amfibijske 
reptilske rase s planeta koji kruži oko Siriusa B, koji je želio preuzeti cijelu regiju. Ovi reptilianci su koristili ovu 
regiju kao lovište prije više od 500.000 godina, kada ovdje nije bilo naselja humanoida. Andromeda Atonci 
koji su se ovdje brinuli o vlastitoj kolonizaciji, otkrili su flote reptiloida i obavijestili Apaam-ce, koji su stali u 
obranu svoje kolonije i došlo je do velike bitke. Veliki reptilski matični brod ispalio je atomsko oružje, uništivši 
gotovo cijelu koloniju. Tijekom bitke, nekoliko svemirskih letjelica Atonian-aca koje su bile na planeti, okupilo 
se kako bi ojačali flotu Apaam-aca, i zajedno su dvije flote odbile reptiloide natrag na Sirius B. Nekoliko 
svemirskih letjelica Apaam-aca i reptiloida su pogođeni i eksplodirali, dodajući uništenju dijelova regije. 
Nakon bitke, mnoga područja su pokrivena zemljom kako bi se smanjila radijacija, a svi dijelovi letjelica su 
odneseni. Ostaci kolonije koji su se sklonili u podzemne labirinte potom su se iselili iz mjesta i osnovali drugi 
grad. Uz malo ustrajnosti, vaši će arheolozi pronaći komade ovih brodova, i mnoga tijela reptiloida, zakopana 
u ovoj regiji. 
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P - Mat pita, budući da će razotkrivanje ljudskoj rasi biti uskoro, koje je mjere GZ poduzeo kako bi se 
suprotstavio i kontrolirao bilo kakvo neprijateljsko ponašanje koje će se vjerojatno dogoditi kada napredne 
vanzemaljske civilizacije daju na znanje da su ovdje. Svi stanovnici ovog planeta su tako dugo živjeli u lažnoj 
stvarnosti uključujući, ali ne ograničavajući se na zataškavanje izvanzemaljskog života. Kada milijarde 
neupućenih ljudi dođu saznati da su vanzemaljci vrlo stvarni u doslovno vrištećoj panici, kako će GZ obuzdati 
situaciju ili mislite da će to biti naknadna misao za populaciju nakon što se dogode očekivani događaji. 

 
- Mat, u slučaju globaliziranog kontakta, poduzimaju se mnogi koraci kako bi se izbjegli daljnji problemi. Naša 
flota sada s ponosom trenutno broji 520 volontera i preko 200 prijatelja i rodbine volontera koji su voljni 
pomoći u ovoj tranziciji prema popisu koji je nedavno proslijedio CB. Veliki porast mogućnosti što nas čini 
izvrsnom vezom između zajednica u kojima možemo djelovati. Ali objasnit ću da se mogu koristiti i druge 
tehnike. Imamo sustave koji jednostavno mogu dramatično smanjiti mišićne reflekse tijela bez promjene 
mentalnih ili intelektualnih kapaciteta cijele zajednice i učiniti napadače slušateljima, tako da imamo 
vremena objasniti kontekst događaja bez ikakvih neprijateljstava prema našim ljudima. Ova se radnja 
poduzima samo kada nije moguć drugi oblik pomoći. To je način na koji pobijedite osobu koja se davi da biste 
joj spasili život 
,da vas zajedno ne odvede do dna, jer je emocionalno van kontrole. Ove tehnike dobro djeluju kod ljudi 
dobrog zdravlja, ali s količinom bića s problemima krvnog tlaka i drugim problemima srca i bubrega u vašim 
zajednicama, izbjeći ćemo maksimalno poduzimanje mjera koje bi im mogle uzrokovati bilo kakvo pogoršanje 
ovih problema. Druga tehnika je projicirati kolektivnu savjest da smo prijatelji i da izazivamo osjećaj 
bezuvjetnog prijateljstva, ali to ne bi imalo zasluge da se smatrate spremnim za odnos koji je dovoljno sazreo 
da budete dio Galaktičke Zajednice kao članovi koji su se potpuno razvili. Neke stvari se moraju dokazati i 
doživjeti kako bi mogle imati stvarnu valjanost. Tisućama godina vaše vladajuće elite pokušavale su držati 
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svoj narod pod kontrolom putem subliminalnih religija, vjerovanja i folklora, kao što to i danas čine s 
podsvjesnim reklamama posvuda. Sve je nametnuto, uključuje misli, holograme, subliminalne poruke bilo 
koje vrste, oblik je podjarmljivanja i ne potvrđuje savjestnost kolonije. Ovdje na Zemlji mnogi nisu spremni, 
ali mnogi drugi jesu. To su oni koji će potvrditi prolazak ove kolonije na sljedeću razinu, i međuzvjezdanu 
vezu. 

 
- Prijatelji, ostanite čvrsti u svojim uvjerenjima. Kao što sam već spomenuo, gusjenica koja puže, ako joj se 
pruži prilika pretvorit će se u leptira i jednog dana može letjeti. Nekima će trebati dulje od drugih, ali na 
kraju, ovo je prirodni zakon stvari, koji je nepromjenjiv. Neki su ljepši, neki će letjeti više, ali svi će letjeti i 
dalje se 

razvijati. 
 
 
 

Video 94 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset četiri - 7. studenog 2012. 
 

P - Mythi, imamo teoretske informacije iz NASA-e da veliki asteroid veličine Teksasa dolazi izravno prema nama 
između ovog i sljedećeg mjeseca, ironično su dali njemu ime Nibiru, to se nastavlja? 

 
Jedan od planetoida koji kruži oko sustava Nibiru u daljoj orbiti, ima male mjesece koji kruže oko njega i jedan od 
njih će proći blizu Zemlje, vrlo blizu. Planetoide će biti lako promatrati obasjane vašim Suncem, ali "patuljasta 
zvijezda" u središtu bit će tamna točka većinu vremena, jer ispuštanje protona će djelomično blokirati spektar 
sunčeve svjetlosti. Krulianski shuttlei će nadzirati sustav kako bi spriječili katastrofu razmjera masovnog 
izumiranja i zaštitili vaš Mjesec. Vaše vlade savršeno znaju sve što se događa i koristit će te informacije za 
manipulaciju masama do kraja provedbe unaprijed postavljenih planova. Mornarice triju vaših vlada smjestile su 
velike količine poput stotina tona konvencionalnog eksploziva (ne atomskog) u neke vrste velikih metalnih 
cilindara, na mjestu vašeg Tihog oceana, možda planiraju lažni udar "asteroida" kako bi se susreli sa originalni 
mrasporedom. Galaktička Zajednica se još nije očitovala na temu izravne intervencije, stoga vaše vladajuće elite 
možda pokušavaju unaprijediti posljednje korake dnevnog reda. Sve ove operacije prate Arkturijanci i izvještaji 
su proslijeđena vijeću. Sunčevu emisiju pustili su Kruliani pod zapovjedništvom GZ, i velike emisije mogu se 
dogoditi kao odgovor na gravitacijsku neravnotežu, uzrokovanu Nibiru sustavom u bliskom prolazu pored Zemlje. 
Geomagnetno polje planeta je vrlo slabo i bit će od male zaštite tijekom prolaska galaktičke hemisfere koja je u 
tijeku. Zajedno s promjenama u magnetskom polju, imat ćete drastično smanjenje radijacijskog pojasa koji 
nazivate Van Allen. Ovo polje sile će se postupno smanjivati kako bi se potpuno raspršilo izravno proporcionalno 
promjeni frekvencije planeta za razinu 1. Vaše vlade imaju ove informacije i prate rasipanje polja sile, sa 
sondama blizancima koje su lansirane prije nekoliko mjeseci u tu svrhu. Glavna svrha Van Alen-ovog energetskog 
pojasa bila je da ništa ne napusti planet, ali i da zadrži barijeru određenim kozmičkim energijama i određenim 
valnim duljinama. S tim rasipanjem, klima će doživjeti promjene koje su neophodne za uravnoteženje nove 
stvarnosti planete. Svjedočit ćete promjenama u atmosferi, klimi i ponekad bojama vašeg neba. Atmosferski 
slojevi će se prilagoditi i puno kondenzacije pare će se pojaviti u višim slojevima kako bi se uravnotežio 
nedostatak radijacijskog pojasa. Priroda će se sama prilagoditi ovoj novoj stvarnosti i održati život na planeti. U 
sljedećih nekoliko godina, Zemlja više neće biti planetarna popravna ustanova nego će bit i novi dom rase 
zemljana, zajedno s novim dekorom i novim fizičkim izgledom. Mnogo toga će se dogoditi, i ako ne bude izravne 
intervencije u nadolazećim tjednima, možete biti sigurni da neće doći do masovnog izumiranja. Budite spremni 
na sve što je homeopatski rečeno vašim prijateljima ovih mnogo mjeseci razmjene informacija. Nemam puno 
više za reći o događajima budući da važne varijable nisu ispravno postavljene, da bismo imali detaljniju 
cjelokupnu sliku. Što se tiče vašeg izbora regionalnih čelnika, to neće promijeniti ništa u rasporedu koje vam daje 
grupa koja kontrolira vaše gospodarstvo i vaše društvo. Neće biti ni najmanje razlike tko je simbolički zadužen, 
tijekom izvođenja planova koji su u tijeku.  
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- Slijedite nekoliko jednostavnih pravila: 
 

• Izbjegavajte dugotrajno izlaganje suncu kada postoje ozbiljni problemi. 
 

• Izbjegavajte boravak u velikim urbanim središtima gdje su prekinuti telekomunikacije, voda ili struja. 
 

• Izbjegavajte bilo koje centre za sortiranje vaših vlada. 
 

• Izbjegavajte izravni sukob s naoružanim osobljem vaših vlada. 
 

• Pokušajte se odmaknuti od regija koje počinju pokazivati znakove nestabilnosti bilo koje vrste. 
 

• Neka izlazna ruta bude prethodno proučena i nacrtana. 
 

• Održavajte minimalnu količinu hrane i vode kako biste zadržali svoju obitelj danima ili mjesecima 
izvan glavnih centara. 

 
• Ne gubite nadu; pokušajte pomoći onima koji su bezpomoćni. 

 
• Slušajte nebo, mi ćemo kružiti i možemo vas kontaktirati u bilo kojem trenutku. Ako imamo vašu 
referencu, možete vas zvati imenom koje ste nam dali. 

 
- Ne pitajte za datume, živite dan za danom i budite dovoljno pronicljivi da osjetite događaje. Shvatite da 
kada biste bili obaviješteni o svim pojedinostima, ne biste znali kako pokazati svoju stvarnu sposobnost 
percepcije. Bilo bi to kao da polažete test i dobijete od druge osobe sve odgovore unaprijed. Držite svoju 
percepciju na oprezu, bit ćete ponosni na to da ćete sami shvatiti. Ostanite u skladu s planetom, to će 
također pomoći vama prijateljima u širenju mentalnih kapaciteta svih koji su usmjereni na ove promjene. 

 
- Bit iću na misiji izvan planete, ali vratit ću se za nekoliko dana. CB je tražio hitno ove odgovore i sasto sam 
se s njim prije odlaska. - Kako kažete u svojim pričama, "neka je sila s vama". 

 
Obs,: - Kako smo prikupili još mnogo pitanja o ovome, uključimo ovaj odgovor koji je dao Mythi kao dio ovog 
skupa videozapisa. 

 
 

Video 95 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset pet - 25. studenog 2012. 
 

- Bok prijatelji, bili smo vani neko vrijeme, ali radimo za vaš planet. Planet vrlo sličan ovome, smješten u 
Sunčevom sustavu treće magnitude u suprotnom kvadrantu vaše galaksije, prolazi kroz vrlo sličan problem. 
Imajući gotovo istu starost formiranja i relativni položaj, doživljava preokretnu os i mnogo vulkanizma u 
tektonskim regijama. Tamo se kreću velike oceanske mase, a naša je posada napravila vrlo složeno geološko 
istraživanje zajedno sa Arcturianskim znanstvenicima. Ime ove planete koje na engleskom zvuči kao "Zyrch" 
naseljeno je humanoidnom rasom podrijetla Dupina razine 1. Lijepi ljudi. Galaktička Zajednica provodi 
istraživanja i provjerava primjenjivost prilagodljivih rješenja za planetu Zemlju. Vaše vlade odgađaju mjere za 
smanjenje stanovništva čekajući stav Galaktičke Zajednice u vezi s ovim eminentnim suzbijanjem prirodnih 
katastrofa. Ako odluka GZ bude intervencija, vaše vlade znaju da više neće imati teritorijalnu kontrolu, ali 
vaše elite pokušavaju pratiti buduće planiranje, budući da posjeduju sva mineralna nalazišta, najplodnija 
zemljišta za sadnju rezervi sjemena, prerađivačke industrije itd. elite imaju planove za nastavak vladanja 
populacijom. Vaše elite podcjenjuju inteligenciju ili nevinost odbora GZ, ali to je njihova velika greška, i to 
će dovesti do njezine potpune neutralizacije. 
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Čut ćete čudne zvukove, uzrokovane dolaskom velikih brodova, s upaljenim poljima nevidljivosti, koji će 
pripremati aparate za obuzdavanje u određenim regijama. Kada osjetite te niske frekvencije, pogledate 
u nebo i pokušate vidjeti promjene u oblacima ili izobličenje vidnog polja, naši brodovi će biti tamo. 

 
Zemlja neće promijeniti svoj fizičko/kemijski sastav, samo će se frekvencija vibracije polja planete resetirati. 
Polje izolacije koje zovete Van Allen će izblijedjeti i ovu novu vibracijsku frekvenciju će otkriti svi koji pristupe 
ovom kvadrantu galaksije, poput zvona koje zvoni mnogo višim tonom, baš poput svjetionika koji emitira 

signal da je ovaj planet suveren, i ovdje postoji civilizacijska razina 1, koja će vjerojatno biti kontaktirana 
putem Galaktičke Zajednice. 

 
Mjesečeve baze su vrlo aktivne, kao i problemi ovog puta. Ovaj video koji mi je CB pokazao prikazuje letjelice 
koje napuštaju bazu Sirius, koja je jedna od 22 baze, koje su se vratile normalnom radu. Vaš mjesec ima 
ogromne baze ispod površine. Kada je vaša vlada eksplodirala nuklearni projektil na površini Mjeseca, 
izazvala je velika razaranja u bazi Camelopardalis-a. Mjesec ima tunele koji spajaju jednu stranu s drugom 
prolazeći kroz jezgru, a tri rudarske baze Camelopardalis-a međusobno su povezane tim tunelima. Ponavljam 
još jednom, vaš mjesec nije šupalj. 

 
O sustavu Nibiru, Krulianc ga imaju pod kontrolom i posljedice će biti svedene na minimum. Uskoro ćete imati 
vijesti o tome putem vlastite vlade. Pleiadinski planet Taus, koji još uvijek kruži vrlo blizu Sunca kako bi 
izbjegao gravitacijske smetnje drugim planetima, ali bi trebao biti raspoređen u fiksnu orbitu kada Sunčev 
sustav bude potpuno stabiliziran. Taus se puni u orbiti oko Sunca: 
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Znam da su mnogi od vas odvažni i uplašeni zbog ovih promjena, međutim, pokušajte ostati što mirniji i 
povećajte svoju razinu savjesnosti. Ako se nešto dogodi ili ne, je ono što je zapisano da se dogodi ovoj koloniji 
od početka vremena, treba nepromjenjivo uslijediti, i prilagoditi se novim situacijama stvorenim za daljnji 
razvoj. Svaka opskrba hranom, vodom i priborom za preživljavanje još nekoliko dana ili mjeseci bez pomoći, 
za one koji si mogu priuštiti ove troškove, može umanjiti ili ne planove sudbine, a ako ne možete napustiti 
svoju regiju, pričekajte i pokušajte pomoći drugima manje svjesnih od vas. Ne mogu dati rane prognoze za 
svaku regiju ove planete, ali budite uvjereni da se poduzimaju svi mogući koraci kako bi se osiguralo da ova 
kolonija bude pobjednička ovim usponom na razinu 1 međugalaktičkih odnosa. 

 
 
 

Video 96 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset šesti - 8. prosinca 2012. 
 

Prijatelji, CB, putovao sam i mogao sam objaviti ovaj video samo danas. Ovaj intervju je obavljen 4. prosinca 
2012. 

 
- Prijatelji, kao što sam obećao, evo novosti o planeti. Mnogi deseci znanstvenika s vaše planete bivaju 
prebačeni u nove laboratorije na Marsu u dva grada koji su tamo u punoj aktivnosti. Postoje laboratoriji svih 
segmenata koji su već uredno instalirani. Nakon gašenja svemirskog programa, ovdje je svo osoblje povezano 
s vašom INASA-om već prebačeno. Vaše elite žele da se tamo sve razvije kako ne bi morali proći kontrolu GZ 
ovdje na planeti Zemlji. 

 
Tamo su prebačene i praktički sve svjetske zalihe zlata, s izuzetkom rezervi Kine i Rusije. Cijelo vaše 
gospodarstvo vrti se po papirima, bez balasta jer zajamčene rezerve više nisu tu. Prenesene su i mnoge vaše 
velike zbirke umjetnina u knjižnicama i muzejima i vaš "Vatikan". Sve što postoji danas, izloženo oku javnosti, 
lažno je. Planet se prazni već duže vrijeme, a sada se ovaj egzodus resursa bliži kraju na dnevnom redu vaših 
elita. 

 
Proces "čišćenja" stanovništva planete samo još nije započeo zbog činjenice da su se GZ upleli više nego što su 
očekivali u prirodne procese. To je poput hrpa sabotaže, probijanja trupa broda i izlaska u jednom čamcu za 
spašavanje, ostavljajući svih da potonu bez ikakve pomoći. Ali kao što sam ranije spomenuo, ova kolonija će 
opstati i napredovati, jer su mnogi prijatelji ovdje kako bi osigurali da se to dogodi. Planet će se nastaviti 
vrtjeti, ali mnogo toga će se promijeniti na planeti kakvu danas poznajete. Očekuje se da će planet narasti za 
pet postotnih točaka u promjeru i prilagoditi vašu novu vibraciju stepenicu više od trenutne. Kontinenti će se 
ponovno prilagoditi i planet će proći kroz proces samočišćenja, eliminirajući sav otpad koji nastaje vašim 
pogrešnim tehnologijama, a u budućnosti će se postaviti portal na kojem će svi opasni materijali nastali novim 
procesima, automatski biti poslani sa planete. Rezerve nafte deponirane na planeti koje su se koristile u ovoj 
fazi razvoja koji završava, više nisu potrebne i nestat će, apsorbirane novim restrukturiranjem. Vidjet ćete 
mnoge stvari drugačije nego inače, kao što sam spomenuo prije mnogo mjeseci, nove životinje, nove insekte, 
nove mikroorganizme koji mijenjaju boje vaših voda, novo ponašanje atmosfere. Mnogi drugi će nestati sa 
planete jer nisu kompatibilni s novom stvarnošću razine 1. Sve je to blizu i već se događa, i biti će veliki izazov 
za društva da funkcioniraju u preostalom restrukturiranju i društvenog razvoja sada s novim tehnologijama, 
puno naprednijih od sadašnje, ove bivše faze. 

 
Kapetan Bill (CB) je vrlo dobro informiran o svemu u ovom trenutku, ali on sada slijedi naša pravila ponašanja 
dok ne dođe do potpunog otvorenog kontakta ovlaštenog od strane GZ. Mnogi od vas, koji zauzimate ključne 
položaje, olakšat će svoju savjest informirajući vas, djelomično svjesnih činjenica, i dovodeći svoje karijere u 
opasnost. Vjerujte ovim porukama jer sadrže informacije o tome što se zapravo očekuje u ovim vremenima. 
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Vremenski okidač promjene frekvencije dolazi, siguran sam da će svi koji su svjesno usklađeni s tim procesom 
osjetiti razlike u svojim razinama percepcije. Sljedećih 20 dana frekvencija planeta će se približiti vrhuncu nove  
razine. Odatle se planet više neće smatrati reformatorskim. Ja, kao promatrač, osjećam se ponosno što 
svjedočim takvoj planetarnoj promjeni, prvi put "osobno" u mojih Otprilike 150 godina. Sustav Nibiru 
preusmjeren je na rutu manjeg učinka, ali nasumični ostaci, koji su ga pratili, su na staroj ruti. Ovog mjeseca 
Zemlja će pretrpjeti bombardiranje tim krhotinama, ali flota Plejadina bi se trebala umiješati u svaku prijetnju 
masovnog izumiranja. 890 brodova različitih kultura je u pripravnosti kako bi podržali odluke koje će možda 
morati donijeti GZ. 

 
Vulkanska i tektonska aktivnost moraju se kontrolirati do određene razine, ali planeti je potrebno 
restrukturiranje na vaš sljedeći prirodni korak, a to sada se ne može, niti treba izbjeći. Regionalna vijeća na 
planeti trebala bi poduzeti sve razumne inicijative regionalno izravno nadzirane od strane GZ. Nakon ove 
izmjene frekvencije, život će se nastaviti, ali podložan novim izazovima koji će biti prevladani uz pomoć svih 
koji su bili voljni dobrovoljno pomoći ovoj misiji. Pazite na bilo kakvu lažnu akciju koju su namjestile vaše 
vlade, nastojte djelovati potaknuti svojom savješću i svojim uvidom. Društvima će trebati vremena da se 
prilagode novim okolnostima, ali za nekoliko krugova oko sunca sve će biti dobro sređeno. Sve relevantne 
vijesti dobit ćete sljedeći tjedan. Ostanite mirni i sigurni jer će se planet u ovom razdoblju očistiti i 
restrukturirati uz suradnju svih dobronamjernih. Prirodno "sito" će proći preko planete u smislu broja 
stanovnika; nema smisla zadržavati na bilo koji način, da se ne prođe kroz ovo "sito". Bit će to proces 
prirodne selekcije koji može biti brz ili spor, ovisno samo o načinu na koji će se priroda planete ponašati. 

 
 
 

Video 97 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset sedam - 18. prosinca 2012. 
 

- Prijatelji, ovo je kratka, ali važna poruka. Budite spremni probuditi svoju svijest u sljedećim danima... budite 
spremni razumjeti svu pomoć koju ćete imati od vanjskih prijatelja. Galaktička Zajednica odlučuje da će 
Plejadanski planet Taus biti korišten za protutežu nekim efektima. Vidjet ćete ga blizu vašeg sunca i moći ćete 
provjeriti sve promjene koje se događaju na svim planetima vašeg Sunčevog sustava. Njihova geomagnetska 
polja bit će potpuno obrnuta nakon prolaska kroz ravninu hemisfere galaksije. Neke od planeta su ih već 
obrnule jer su njihove orbite već prešle ravninu. Zemlja će ih također obrnutinuti, ali će se učinci svesti na 
minimum, kako bi se izbjegla velika depopulacija. Sve više ćete shvaćati da veliki broj brodova već kruže 
planetom. Ne bojte se, sve će se odvijati prema univerzalnim planovima razvoja. 

 
Sustav Nibiru proći će pored Sunčevog sustava velikom brzinom, dalje od Zemlje, a njegova će funkcija 
biti prilagođavanje orbita planeta kako je ranije planirano za ovaj Sunčev sustav. 

 
Sljedeći 21. prosinca neće biti kraj ove planete, već će biti početak prirodne selekcije koja će planet učiniti 
kolonijom prve razine. Nemojte brkati "kraj vremena" sa uništenjem ... uništenja nema; postoji prilično 
veliko restrukturiranje. Ništa u svemiru nije uništeno, sve je restrukturirano kako bi se omogućio nastavak 
razvoja cijelog skupa. 

 
Isto ponašanje vrijedi i za fizička tijela humanoida treće dimenzije. 

 
Na svakoj razini, da bi društvo napredovalo, neke genetske promjene se događaju kako bi osigurale veću 
aktivaciju mozga.To je kao da vaša računala postaju zastarjela sa svakom novom tehnologijom koja se 
primjenjuje na nove modele. Dođe vrijeme kada ništa drugo ne funkcionira na zadovoljavajući način u tom 
specifičnom okruženju, osim ako ne pređete na novu tehnologiju i odbacite staru i zastarjelu. 
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Za sada vam nemam puno više za reći, ali vjerujem da ste dobro pripremljeni sa svim informacijama koje smo 
imali prilike razmijeniti ove dvije godine. Svi koji su eventualno pozvani na suradnju u ovim vremenima 
restrukturiranja, sigurno će znati da su pozvani i kontaktirani. Kad spomenem ova vremena restrukturiranja, su 
vremena koja će se protezati kroz sljedeće dvije godine, pa će mnogi od vas biti uključeni u to razdoblje, koji 
će početi ubrzo nakon 21. prosinca. 

 
Oni koji nisu mogli razumjeti naše poruke i smjernice, imat će vremena za razmišljanje o promjenama i 
događajima ovih novih vremena, te mogu sami donijeti prave zaključke. Vrijeme starog razrednog sustava bliži 
se kraju, samo oni koji su već dobro pripremljeni, moći će prepoznati nove učitelje i krenuti dalje. 

 

Ovo su povijesna vremena, učinite sve što je moguće da zaslužite sudjelovat i u ovoj novoj eri s dobrom 
voljom i solidarnost i sa sebi jednakima i sa svojom planetom. I budite uvjereni da ovo ponašanje nije vrlina, 
već dužnost, koja se očekuje od bića koja su spremna za početak u ovoj novoj stvarnost i svjetla i znanja. 

 
 
 

Video 98 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset osmi - 19. siječnja 2013. 
 

P - Mythi, kakve su vijesti nakon ovog dugog kašnjenja? 
 

- Pa, imali smo nekoliko misija koje su podržavale druga društva izvan ovog sustava i bilo je nemoguće 
redovito komunicirati. Vratili smo se na Zemlju s našom flotom samo ovaj tjedan. 

 
 

P - Mythi, koji su to svemirski brodovi u obliku piramide koji se pojavljuju po cijelom planetu? Što oni rade? 
 

- Ovi brodovi su nekoliko Atonianskih servisnih brodova; fokusiraju energiju na određene točke i mjere 
reakcije tektonskog ponašanja. Planet dostiže granicu tlaka koju može podnijeti trenutni unutarnji volumen 
njegove ohlađene kore. Povećanje promjera planeta od 5 posto treba započeti u lancu u smjeru kazaljke na 
satu u bilo kojem trenutku. Budite spremni na tektonske pokrete koji će započeti i sve prirodne posljedice 
koje dolaze kao izravna posljedica tih promjena. Područna vijeća bit će u potpunosti aktivirana ubrzo nakon 
ovih događaja, kao i kontaktiranje ostataka društva. Svi volonteri na raspolaganju imat će priliku surađivati s 
novim smjernicama koje će se usvojiti. Sljedeći mjesec dogodit će nam se neki kozmički događaji, ali Plejadini 
će biti pri ruci kako bi izbjegli događaj razmjera izumiranja. Ne mogu dati više detalja o događajima, budući 
da se politika Galaktičke Zajednice stvrdnjava u ovoj vrlo kritičnoj fazi. Atonijanci na površini rade sličan 
posao kao što Arkturijanci rade ispod oceana. Ali oni ne mare toliko da pokažu svoje brodove i lako će ih se u 
sljedećim mjesecima puno promatrati. 

 
- Kao što svi lako mogu vidjeti, sunce više ne izlazi na istoku i ne zalazi na zapadu, ono danas zalazi u južnom 
kvadrantu iz perspektive ekvatora, jer je os u procesu titranja dok se polako okreće, uz pomoć utjecaja 
planete Taus, biti će glatka inverzija. Vaši astronomi i vaši mediji ne mogu ništa reći o tome, bojeći se za 
vlastite obitelji. Venera i Mars također su u procesu inverzije, a taj će proces lako pratiti vaši astronomi 
amateri. Ostali planeti sustava već se stabiliziraju u svom novom obratu, a Merkur će biti posljednji. 

 
- Klima će u nekim regijama biti vrlo divlja, a u drugim blaga, ali će se planet u cjelini ponašati čudno 
tijekom ovih predstojećih vremena. Budite spremni vrlo brzo promijeniti svoje navike kako biste mogli 
preživjeti u ekstremnim regijama. 

 
- Van Allenov pojas zračenja blijedi, neka društva uništavaju neke stare baze na Mjesecu, a štite druge, jer će 
zemljani u kratkom vremenu moći lako doći do Mjeseca. Problem je u tome što je planetarno društvo još 
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uvijek jako ispunjeno elitnim osobama nulte razine u zapovjedništvu, i oni će biti spriječeni da više 
izkopavaju starije tehnologije. 
- Vaše vlade koče nekoliko mjera Plejadinaca, a sva električna i atomska energija doslovno se 
mogu neutralizirati ako se vaše vlade ne pridržavaju nekih uputa koje su im dostavljene. 

 
- Budite spremni da podignete svoju osobnu razinu svijesti prijatelji moji, a mi ćemo biti tu da 
pomognemo koliko možemo. 

 
 
 

Video 99 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video devedeset deveti - 13. travnja 2013. 
 

- Prijatelji, morao sam biti odsutan na period u kojem sam bio samo udaljen, pomažući timovima koji rješavaju 
probleme s drugim kolonijama na mjestu koje zovete Epsilon Böotes. Ali sada ću biti raspoređen ovdje, jer 
stvari dolaze do svoje kritične točke. 

 
- Prijatelji, nemojte da vas zavaraju reklame o atomskim projektilima koji lete pored vaše atmosfere kako bi 
stigli do drugih zemalja. Plejadani će biti pri ruci kako bi spriječili masovnu kontaminaciju regija takvim 
oružjem. No, budite uvjereni da su mnoge atomske naprave već postavljene na ključna mjesta masovne 
depopulacije od strane vaše elite, kako bi simulirali napade projektila koje će biti nemoguće izvesti. Oni su 
otpremili i instalirali atomske uređaje, zapakirane u olovo kako bi spriječili da ih Plejadini otkriju. I da ne bi 
bili protiv pravila Galaqktičke Zajednice, neće sudjelovati u izravnoj akciji, već namjeravaju zauzeti nekoliko 
mjesta koja su već spremna i praktički nenaseljena do sada, navodno kako bi uskoro naselili svoje rase na 
planetu. Čak su i neki portali spremni za aktiviranje nakon navodne "reorganizacije stanovništva" koje 
planiraju vaši čelnici za planet. Kao što vidite, ne smijem imenovati imena zemalja, ali siguran sam da vi 
prijatelji znate o čemu ovdje govorimo. 

 
- Planirana je depopulacija u Europi, Aziji, Africi, Oceaniji i gotovo cijeloj Sjevernoj Americi. Ostale regije bit 
će odabrane kasnije. Ali te planove analizira GZ i mnoga društva bit će "zaštićena" koliko god je to moguće 
izravnim intervencijama naših savezničkih flota. Na kraju se može dogoditi izravan sukob, a ovdje moram 
naglasiti da vi prijatelji ne vjerujete ni u jednu akciju koju vaše vlade u stvarnosti proglašavaju "napadima 
vanzemaljaca", mi ćemo vas štititi od njih. 

 
- Vaše elite zvane "zapadne", koje su do sada upravljale ekonomijom na planeti, su u procesu eliminacije od 
strane elita iz istočne Azije, i ovaj unutarnji spor za kontrolu planete generirat će veliki preokret u svim 
regijama . Sve vojne akcije na planeti trenutno se pripremaju za ovaj sukob, kao u velikoj igri, gdje svaka od 
dvije frakcije ima svoje planove za kontrolu stanovništva i ekonomiju planete. Nemojte kriviti jednu ili 
drugu državu što je pokrenula ovaj sukob, sve je ovo cirkus naoružan od dvije frakcije elita, i neka država će 
se koristiti kao okidač, i možete biti sigurni da to neće biti po izboru njihovih građana. 

 
- Vulkanska aktivnost koja je držana pod kontrolom više nije, a još će se neki veliki događaji dogoditi bilo 
kada na planeti, budite na oprezu oni koji su u blizini ovih rizičnih područja. Tektonske ploče se kreću brže, a 
planet Taus se svakodnevno premješta kako bi smanjio ovu brzinu u fizičkoj interakciji s planetom Zemljom. 
Ovaj dio koordiniraju znanstvenici Arkturijanci i do sada je dao pozitivne rezultate. 

 
- Učestalost meteora i asteroida također bi se mogla intenzivirati u nadolazećim vremenima jer se mnogo 
toga odvaja od asteroidnog pojasa zbog raznih gravitacijskih smetnji uzrokovanih prolaskom Sunčevog sustava 
kroz veliki oblak kozmičke energije, a na kraju će se potrošiti tek na kraju iz 2014. godine. Ovaj prolazak kroz 
ovaj kozmički oblak tijekom sljedećih godina će stabilizirati i potvrditi novu frekvenciju vibracija planeta, a 
istovremeno će očistiti planet od svih vanjskih vibracija, trenutni proces uznesenja. Postupna neutralizacija 
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polja koju zovete Van Allen-ov Pojas, također ima interakciju i apsorpciju tog velikog oblaka kozmičke 
energije. 

 
- Najveća briga u ovom trenutku za vas mora biti kolaps vaših ekonomija na globalnoj razini, koji će kulminirati 

svim vojnim akcijama planiranim protiv vašeg naroda. Nažalost, za ovu vrstu društvenog djelovanja ne 
postoji način intervencije, promatrat ćemo posljedice kako bismo ih pokušali minimizirati posebnom 
opremom za opskrbu energijom i hranom najugroženijih i najizoliranih regija. 

 
- Budite svi na oprezu, jer napetost u auri planete pokazuje da su događaji na rubu da se dogode u nizu. 
Obavještavat ću vas o slijedu događaja do sljedećeg sastanka. Da snaga i nada budu prisutni u vašim srcima 
i umovima. 

 
 
 

Video 100 
 

Odgovora vanzemaljca s Andromede – video stoti - 22. travnja 2013. 
 

- Prijatelji, skupljajući mnoga prošla izdanja, odlučio sam na ovom sastanku napraviti disertaciju o 
glavnim temama. 

 
- Imao sam priliku vidjeti plan Arkturijanaca za potpunu i kompletnu dekontaminaciju svjetskih oceana. Plan 
je dosta detaljan, a uklonio bi sve predmete i čestice dobivene iz nafte kao što su plastika i ulja. Biorazgradivi 
organski materijali neće se uzeti u obzir kao što su drvo, čelik, itd... Plan povlačenja bi ovaj materijal 
privremeno stavio u bilo koje pustinjsko područje, dok planet ne bi imao portalno pražnjenje u narednim 
godinama. Ovo mjesto bi primilo milijarde tona otpada, formirajući lanac planina visok preko milje. 
Povlačenje bi također uključivalo proizvode kao što su otapajući radioaktivni elementi, teški metali i druge 
otrovne kemikalije koje će se nalaziti u velikim spremnicima na istom odabranom mjestu. Arkturijanski plan je 
izuzetno složen, s energetskim poljima koja su u izravnoj interakciji s oceanskim vodama, i uključuje 
tehnologiju koja mi je potpuno nepoznata, jer su visoko specijalizirani za oceane i biologiju mora. Ako ovaj 
postupak bude odobren za provedbu od strane Galaktičke Zajednice negdje u budućnosti, sav ovaj plan 
dekontaminacije bit će napravljen samo u jednom danu.Mislim da ovaj plan daje odgovore na mnoga pitanja o 
radioaktivnoj dekontaminaciji i pokazuje kako se to može učiniti za nekoliko sati. Planet mora biti u pravom 
trenutku da se to dogodi, a ja još nemam pojma kada će se to dogoditi. 

 
- Još jedan fantastičan plan, zahvaljujući Plejadincima, mogu onesposobiti sve nuklearne elektrane, 
uključujući zaustavljanje emisije odbačenih radioaktivnih elemenata, također u jednom radnom danu, osim 
što će se i ovaj plan izvršiti samo u pravom trenutku. 

 
- Što se tiče energije, neki od vas vjeruju da će se drevne piramide vratiti na posao za opskrbu energijom, ali 
ovo je stara tehnologija, oprema je trenutno jako smanjena u veličini i materijalu. Piramide su izgrađene na 
temelju materijala dostupnog na planeti, a da bi mogle iskoristiti i koncentrirati kozmičke valne duljine moralo 
je biti divovsko. Danas radimo istu stvar s malom opremom izrađenom od materijala posebno prilagođenih 
valnim duljinama koje prima dotični planet. S vremenom će ova oprema biti dostupna društvima na planeti. 

 
- Što se tiče različitih pitanja o humanoidnim rasama poput vas koje čekaju moguće otvaranje planete, ona 
koja očekuju oni koji su izgradili nekoliko praznih gradova, su dobre rase i mogu pomoći s puno tehnologije u 
održavanju planeta u cjelini . Planiraju premjestiti neke kolonije koje trenutno žive na mjestima s mnogo 
problema da žive ovdje, jer je planet promijenio razinu i njegovo društvo će biti filtrirano prirodnim 
elementima, društvenim okruženjem i procesom reinkarnacije. Ali ne brinite, svo ovo useljavanje će biti pod 
nadzorom Galaktičke Zajednice i neće biti dopuštena rasna nadmoć ili pokušaj kontrole planete od strane bilo 
koje lokalne ili bilo koje nove etničke grupe koja je instalirana ovdje na planeti. Nehumanoidi mogu održavati 
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zanimljive trgovačke odnose s planetom, ali ne mogu uspostaviti nikakve kolonije jer bi bile u suprotnosti s 
humanoidnom prirodom planete. 

 
- Nova vrsta razmjene pomoći će ravnoteži vaše planete. Kao primjer međuplanetarnog odnosa ako vaši 

prijatelji koristite puno drva za svoje zgrade i aparate, postoje veliki planeti koji se koriste samo kao područja 
za pošumljavanje, a o ovom drvu možete pregovarati sa specijaliziranim rasama u ovom području, kvalitete 
drva koje nikada nisu prije viđene. To bi ostavilo vašu prirodu na miru, u skladu s brojnim vrstama životinja i 
insekata koji koriste vaše izvorne šume. Ovo je samo mali primjer kako bi planet mogao imati koristi od 
trgovine s drugim društvima. Mnoge vrste biljaka mogu se uvesti u vaše kulture, namirnice puno bolje 
kvalitete koje se mogu koristiti i isporučivatidrugim društvima kako bi se nadoknadile vaše potrebe za 
tehnologijom i drugim ulaganjima. 

 
- O aktualnim događajima vrijedi sve što je rečeno na prošlom sastanku, čak i vi možete primijetiti različite 
nijanse boja na svom nebu na različitim geografskim širinama tijekom najkritičnijeg prolaska Sunčevog 
sustava velikim oblakom kozmičke energije. 

 
- Svi izolirani teroristički napadi koji su se dogodili u ovom konačnom rasporedu imaju samo dva glavna razloga; 
destabilizacija građanskog poretka na regionalnom nivou i skretanje pozornosti javnosti na vojne pokrete koji 
se provode u tim narodima. Ovi događaji su organizirani kako bi opravdali donošenje mjera koje će 
kulminirati u potpunom i kompletnom pokoravanju društva provođenjem iznimnih akata vaših vlada. Vaša 
ekonomija se dovršava za usvajanje drugačijeg sustava monetarne kontrole od strane vaših elita, stoga 
budite oprezni na ove lažne događaje i pokušajte radije promatrati što se događa iza kulisa ovih naoružanih 
kazališta. 

 
- Sjećate se što sam davno rekao o tome da će dvije planete učiniti da se svi više ne inkarniraju na vašoj 
planeti? Pa, kolonije na ove dvije planete idu dobro i vrlo brzo rastu. Nevjerojatno je kako brzo razvijaju 
kolonije kada prime diskarnirana bića u uvjetima puno tehnološki naprednijim. To je moć podsvjesnih 
informacija koja vodi do izuma i rješenja za probleme iznimnom brzinom. Ne žalite za onima koji 
napuštaju vaš planet, a da nisu dosegli razinu; rađaju se na mjestima sa svim uvjetima povoljnim za razvoj 
njihove savjesti. Ništa se ne događa slučajno, budite uvijek sigurni u to. 

 
- Prijatelji, mnoga pitanja koja inzistiraju na ponavljanju, na koja se više neće odgovarati, jer su već u 
potpunosti odgovorena ove posljednje dvije godine. CB je posložio tekstove, na najbolji mogući način da vi 
prijatelji zainteresirani za temu mirno i zamišljeno pročitate kako biste razumjeli sve što je rečeno i sve što se 
promjenilo na tom putu do sada. Molim, prije postavljanja pitanja pokušajte pažljivije pročitati ono što je 
rečeno, to će učiniti produktivnijim svaki novi razgovor. 

 
 
 

Video 101 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto jedan - 13. svibnja 2013. 
 

CB ops.: - Prijatelji, na ovom sastanku sam pripremio pitanja koja su u nekom trenutku bila mnogo tražena. 
 
 

P - Imamo neke slike bića koja nazivamo "velika noga" koja nose neku vrstu letačkog odijela, možete li nam reći 
nešto o ovoj čudnoj činjenici? 

 
- Kao što sam vam rekao prije nekog vremena, ovdje su stavljena neka stvorenja, samo na probnoj osnovi. 
Ova bića koja ste mogli vidjeti obučene, intelektualno su razvijenija verzija starosjedilaca koji su odavde 
davno otišli. Premještaju mnoge pojedince koje je štitila rasa koju ste vi zvali "noćni šetači" (Zigs). Staništa 
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ovih stvorenja brzo nestaju na planeti Zemlji i svi će biti premješteni u druge sustave. Planet će za kratko 
vrijeme proći kroz velike promjene, a vaša preostala društva bit će preraspodijeljena unutar novog 
konteksta. 

 
 
 

P - Imamo li na Zemlji humanoide koji žive u oceanima i koji su prilagođeni životu u vodi? sirene? 
 

- Dobro, ovo je bila veza dopuštena samo Arkturijancima, ali već znamo da su mnogi od vas vidjeli ovu rasu 
humanoida koji žive s vama na planeti od davnina. Vaša vlada neke od njih drži na životu u zatočeništvu dugo 
vremena. To je drevna humanoidna rasa koja je ovamo dovedena kada je vaša atmosfera postala stabilnija i 
vode vaših oceana više nisu bile otrovne za vrste sisavaca. Oni udišu zrak kao dupini i pametni su poput vas, 
samo nemaju iste prioritete i nemaju iste materijalne potrebe. Oni su mnogo objektivniji i jednostavniji, kao 
što se vaši domoroci ponašaju u šumama uzimajući od prirode samo ono što im je potrebno za život. Ove 
rase obično žive u oceanima na planetama gdje vrlo mirno koegzistiraju s kolonijama Arkturijanaca. Uz 
uzastopno onečišćenje vašeg mora, neminovno ćete početi imati više kontakata, jer na njih utječu 
fizičke/kemijske nedaće koje pružate. Neke grupe su već preseljene na druga mjesta izvan Zemlje, ali druge 
odbijaju napustiti svoje stanište ovdje. Oni mogu koristiti niže sisavce kao što su kitovi, dupini i pliskavice 
kao kućne ljubimce, podučavajući ih i obučavajući ih različitim funkcijama svakodnevnog života. 

 
 

P - Naši su znanstvenici zbunjeni deklinacijom zvanom "globalno zatopljenje" do kraja 2011. godine kada je 
završilo. Ovaj fenomen ima neki kozmički odnos? 

 
- Kao što možete reći, kada su Kruliani uništili takozvani "Komet Elenin", počeli su mijenjat i putanju i 
usporenog Sunčevog sustava Nibiru, što je svojim izravnim približavanjem uzrokovalo pretjerano 
zagrijavanje planete. Postupnim uklanjanjem i usporavanjem sustava Nibiru atmosferske temperature 
Zemlje prestale su rasti. Povećanje atmosferske temperature nikada nije bilo zbog emisije stakleničkih 
plinova kao što su vam tada najavili vaši znanstvenici. To je bio politički potez kojim se pokušava samo 
prebacit i odgovornosti. 

 
 

P - Što biste nam mogli reći o teoriji magnetskih polja u obliku posude u česticama materije, u svjetlu i u 
kozmosu? 

 
- Pa, u osnovama materije u trećoj dimenziji zahtjevi su postojanje potencijalnih razlika i suprotnih 
magnetskih polja u svakoj čestici. Postoje magnetska polja koja nazivate polaritetom "sjever" i "jug", ali u 
stvarnosti su magnetizam suprotnosti, dva razdvojena polja magnetizma koja međusobno djeluju u istoj 
čestici kao jedno. Mogu se čak i odvojiti kvantnim procesima kako bi se koristile kao zasebne "unipolarne" 
jedinice, korištene za interakciju s gravitacijskim poljima planeta i sustava, te na taj način omogućile kretanje 
svemirskih brodova i mnoštva drugih vozila. Svjetlost je materijal čestica koji putuje kao energija valnog 
oblika. Drugim riječima, čestice koje poznajete kao "foton" mogu se "kvantno preurediti" kako bi sastavili 
bilo koju vrstu materije u svemiru. Ovisno o gustoći materije o kojoj je riječ, bit će potrebno više ili manje 
fotona za njihovo preuređenje. Ukratko, sve je u svemiru nastalo od svjetlosti. Ali to je stvarnost koja bi 
trebala imati više smisla u sljedećim fazama kroz koje ćete proći kroz svoj razvoj. 

 
 

P - Govorili ste o tome ranije, ali možete li nam reći nešto detaljnije o putovanju u crvotočinama? 
 

- Ono što nazivate crvotočinama nisu stvarne rupe u tamnoj tvari svemira, rezultat su interakcije unipolarnih 
polja svemirskog broda kroz sve vektorske veze gravitacijskih sila koje postoje u regiji gdje se namjeravaju 
prenijeti. Što više planeta i sustava postoji u regiji, to je veća brzina ovog prijenosa jer polje može 
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komunicirati s maksimalnom snagom dostupnom na letjelici. Upravljački sustavi letjelica izrađuju kartu 
interakcija ovisno o ruti, a ona će dati sve specifikacije vremena putovanja do željene destinacije. Sustav 
koristi ove vektore da zaobiđe oslobađajući sve gravitacijske odgovarajuće magnetske zrake s polaritetom 
suprotnim od polariteta interakcije ciljnog vektora, kao da je svaki od ovih vektora doslovno povlači brod u 
smjeru koji je rezultat interakcije vektora svih gravitacijskih magnetskih zraka uhvaćenih ispred te pozicije u 
tom jedinom trenutku prolaska. Kao što možete vidjeti, navigacijski sustav letjelice mora imati vrlo veliki 
kapacitet obrade podataka, 

kako bi mogao upravljati magnetskom navigacijom u stvarnom vremenu. Odnosno, svaki svemirski brod 
otvara svoj put. Vaša teorija da se tunel na neki način aktivira i ostaje otvoren za prolazak mnogih svemirskih 
brodova je pogrešan koncept. Ovaj "tunel" ili "crvotočina" nastaje tijekom prolaska letjelice, a ne prije, a 
zatim blijedi, ovaj trag magnetske interakcije traje samo nekoliko sekundi. Portal je drugačija tehnologija, 
mora biti pravilno podešen ulaz i izlaz kako bi se svemirski brodovi prenijeli. To je kao dvostrano zrcalo koje se 
nalazi u portalu može se odmah prenijeti na odgovarajući portal bez obzira na udaljenost. Portali rade samo 
u paru, a jedinice moraju biti fizički instalirane na dva dotična mjesta. Od najbližeg portala brodovi putuju 
vlastitim gravitacijskim "tuneliranjem" kako bi dovezli materijal potreban za fizičku instalaciju novog portala. 
Trenutno se portali koriste za velike udaljenosti, a gravitacijske tunele za prelazak između solarnih sustava ili 
putovanja unutar solarnih sustava. 

P - Kako se pitanje nije moglo ne postaviti, kakva su predviđanja promjena na planeti? 

- Vrijede sve prognoze i upozorenja od posljednja dva razgovora. Kao što ćete primijetiti, fizičke promjene na 
planeti se ubrzavaju, kao i finaliziraju planovi vaših elita. Vaša divljina trpi mnoge gubitke i planet će biti 
restrukturiran u novu biološku ravnotežu nakon svih fizičkih promjena koje se planiraju uskoro dogoditi. 
Krulianci zajedno s planetom Taus rade sjajan posao kako bi minimizirali sunčeve učinke, ali nedovoljno da 
stabiliziraju planet tijekom ovog prolaska sustava oblakom kozmičke energije. 

P - Postoje neke karte koje prikazuju sigurna područja i područja koja bi bila poplavljena nakon 
preokretanja polova, te karte mogu poslužiti kao neka referenca? 

- Gledajte, ove karte prikazuju područja niže visine u odnosu na razinu mora, i ove reference su aktualne, ali 
kada se kontinenti zapravo pomaknu na nove pozicije, ove prethodne reference više ne vrijede. Novi dijelovi 
kore mogu izroniti iz morskog dna, a drugi potpuno potonuti tijekom procesa preuređivanja. Korištenje takvih 
karata ni na koji način nije valjana referenca. 

- Obavještavat ću vas o velikim promjenama koje će se dogoditi, ali ostanite u tijeku s lažnim 
prirodnim katastrofama koje vaša vojska intenzivno planira na svim ključnim točkama planeta. 

Video 102 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dva - 26. lipnja 2013. 

CB ops.: - Ovaj video je ažuriranje informacija o glavnim događajima u tijeku. 

- Odgovaram na pitanja o velikom nebeskom tijelu fotografiranom na mnogim mjestima u blizini vašeg Sunca 
koje se pojavljuje u vašim sekundarnim medijima neka su stvarna, a ne lažna. Pod određenim kutovima i iz 
određenih regija možete vidjeti planetu Taus kako reflektira svjetlost pored sunca. Kao što sam već rekao, 
Taus održava položaj blizu Sunca kako bi izbjegao veliki utjecaj u orbitama planeta Sunčevog sustava. Nibiru 
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se neće vidjeti pored sunca, to je greška koju većina očekuje... Da bude jasno, Nibiru će se pojaviti daleko od 
sunca, u drugom kvadrantu, kao drugo sunce, ali s potpuno drugačijim položajima izlaska i zalaska sunca. 

 
- Vegetacija će početi mijenjati ponašanje diljem planeta jer prima snažan energetski utjecaj od velikog 
energetskog oblaka koji obuhvaća Sunčev sustav kao što sam vam već rekao. Vidjet ćete mnogo čudnih 
stvari u ovim stvarnim vremenima. Planet će glatko stabilizirati frekvenciju na svoje nove parametre. 
- Planet će uskoro doživjeti najveći događaj u društvenom području jer vaše elite za ovu godinu zakazuju 
završetak depopulacije. Prema izvješću Pleiadina, indeks populacije koja je već cijepljena 
nanokomponentama doseže 70 posto, a dnevni red može započeti u bilo kojem trenutku. Ove 
nanokomponente djeluju na središnji živčani sustav. Također, prema izvješću, aktivacija u urbanim središtima 
vršit će se putem mobilnih mreža jer je u svakoj baznoj stanici ugrađen radio uređaj koji se aktivira za 
emitiranje frekvencije potrebne za aktiviranje nanokomponenti u području koje im je dostupno. Ovaj uređaj 
instaliran je kao dio digitalnog sustava, kada su analogne radijske baze zamijenjene digitalnim sustavima 
TDMA, CDMA i GSM, kao uređaj koji se očekivao "za vojnu upotrebu u hitnim slučajevima". Drugi način koji 
će se koristiti za aktivaciju nanokomponenti su računala povezana putem tzv. bežičnih usmjerivača (WiFi), jer 
ti sustavi već imaju odašiljač frekvencije koji će se aktivirati regionalno putem vašeg interneta. Ove 
nanokomponente imaju nekoliko kodova frekvencije za aktivaciju, a uz pomoć uzoraka koje su prikupili 
Plejadini, svi ovi kodovi su dešifrirani i flote koje bdiju na planetu mogu ih skenirati i neutralizirati dok 
primaju naredbe iz Galaktičke Zajednice. Drugim riječima, neće se dopustiti da se izvrši masovno izumiranje 
kako planirate vaše elite. 

 
- Ovo vam otkrivam u ovom trenutku jer je to nemoguće i neučinkovito za vaše elite, pokušajte zamijeniti 
nanokomponente već diljem planeta za druge, jer bismo ionako otkrili nove kodove. Jedini način da spriječite 
aktivaciju nanokomponenti u vašem tijelu bez naše pomoći je da se nalazite u područjima gdje signali 
mobitela ili usmjerivači ne mogu dosegnuti, ili da budete izolirani na mjestima ispod zemlje gdje su mobiteli 
potpuno van upotrebe ili barem, isključenjem napajanja cijele regije kako bi se spriječilo aktiviranje uređaja. 
Ako imate vijesti o "čudnim epidemijama" koje se događaju u obližnjim gradovima, pokušajte se skloniti u 
izolaciju koja potpuno blokira signale mobitela na najmanje 48 sati. Postoje dva načina da znate kada 
napustiti sklonište, kada je struja potpuno isključena u regiji i kada je uključena baterija vanjske kamere, da 
vidite što se događa jer nakon onemogućavanja signala i napajanja, vojne snage trebaju ući u regiju za početak 
čišćenja. Izbjegnite izloženost tim "vojnim snagama" pod svaku cijenu. 

 
- Također, prema ovom izvješću, obalna područja svijeta u kojima je koncentrirana većina ljudi bit će meta 
novih tehnologija koje su dodane u HAARP sustav kako bi se "požurili" događaji u kontaktnim područjima 
tektonskih ploča, plus tisuće tona eksploziva već postavljena na strateškim točkama kako bi se ubrzala 
vulkanska aktivnost. 

 
Kao što vidite, priprema se puno od njih, ali mnogi će stavove biti zauzeti od Galaktičke Zajednice u ovom 
trenutku, stoga pazite na znakove koje će prepoznati najspremniji, a svi volonteri mogu biti kontaktirani u bilo 
kojem trenutku da asistiraju tim providnostima. Vjerujemo u opstanak ljudske rase na planeti Zemlji, i učinit 
ćemo sve da spasimo preostala društva ovih "agenata destrukcije i koncentratora moći" koje predstavlja vaša 
trenutna "elita". 

 
- Kako možete lako provjeriti gledajući nebo, da se kretanje svemirskih letjelica povećava, možete 
jednostavno pratiti i registrirati mnoge od njih jednostavnom opremom, a to će vam pomoći da dokažete 
onima koji se odbijaju složiti s našim prisustvom ovdje, da budite spremniji na mogući kontakt van svemirske 
braće. 

 
- Geografski polovi počeli su pomicati svoje pozicije slijedeći magnetske polove, odnosno planet fizički 
spušta svoju os na novi položaj ravnoteže, a to će značiti sve radikalnije klimatske promjene u pojedinim 
regijama. Ponašanje potpuno nasumično, gusta magla, čudne formacije oblaka, velike oluje, među ostalim 
manifestacijama prirode. Stanite čvrsto, stoga će sve proći i društva će se ponovno upoznati uz našu pomoć. 
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Količina stvorenja razine 1 i razine nula plus na planetu je 22 posto, tako da će održivo društvo vrlo brzo biti 
biti dio Community Galactica kao novi član. 

 
- Odgovarajući na pitanja o kometu po imenu ISON, on nema nikakve veze s uništenim kometom Elenin, dio je 
nekoliko velikih objekata koji prethode sistemu Nibiru, i prate ga Krulianci, ali nemaju upute da mijenjaju rutu ili 
da se miješaju u događaje. 

 

- S obzirom na razdoblja od 26 milijuna godina izumiranja života na Zemlji koje su definirali vaši znanstvenici, to 
je točno, ali nikada nije bilo potpunog izumiranja ljudske rase na planetu niti u jednoj od ovih prilika. Lako 
možete prepoznati sustave špilja i podzemnih labirinata koji su korišteni u nekoliko navrata kada je planet 
prošao kroz razdoblja velikih poteškoća. Svi ovi kompleksi izgrađeni su u ova vremena uz pomoć prijatelja 
iz svemira. Ovog puta neće biti ništa drugačije, samo će se nove tehnologije koristiti kao zaštitna polja sile, 
između ostalog. 

 
- Nemojte brkati ove opise stvarnih činjenica s izazivanjem straha, ako ne znate činjenice, je zato što su 
većinu vas izostavili vođe koje ste uvijek poštovali i držali na vlasti. Stvoreni u ozračju lažne sigurnosti i držani 
u neznanju o činjenicama, na kraju predajete svoja odredišta izravno u njihove ruke. 

 
- Budite dobro prijatelji moji i budite sigurni da se mnogo radi na vašoj zaštiti i ublažavanju ovih teških 
vremena koje će planeta Zemlja morati proći do potpune stabilizacije. 

 

Video 103 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto tri - 17. srpnja 2013. 
 

- S obzirom na mnoga pitanja nastala zadnjim susretom, ovo je video s dodatnim informacijama. Aktiviranje 
nanokomponenti frekvencijama koje se izdaju u sustavima vašeg mobilnog telefona prate sonde Pleiadinaca 
koje su već strateški pozicionirane da otkriju aktivacijske kodove koji su već poznati. Nanokomponentama je 
potrebno neko vrijeme da se organiziraju i stignu do svojih "radnih mjesta", tako da će biti vremena za 
blokiranje. Nanokomponente se mogu onemogućiti samo nakon što su propisno aktivirane; inače su potpuno 
inertni elementi. U svakom slučaju, obavijest na prethodnom sastanku imale su za cilj upoznati vas prijatelje 
s događajima koje planiraju vaše vlade. Nanokomponente bi trebale biti onemogućene na vrijeme, ali u 
svakom slučaju, morate biti oprezni na sve abnormalnosti koje se mogu pokrenuti. 

 
- Pitanja o onečišćenju okoliša kao što je zračenje Fukushime, ono će se još neko vrijeme nekontrolirano širiti. 
Od prošle godine prijavljeno je da vaše vlade "zamijene i onesposobe" atomske elektrane, ali ništa nije 
učinjeno, međutim, proizvodnja i instalacija novih jedinica se širi, uključujući plutajuće zamke poput atomskih 
elektrana koje se danas grade. Plejadincima su naredili da se više ne miješaju u ova postrojenja, i ograniče se 
na neutralizaciju upotrebe pokušaja masovnog uništenja. Ljudski rod dokazuje da ne želi pomoć, velika većina 
ne mari ili ih ne zanimaju problemi, još nisu dostigli potrebnu zrelost, a ovaj put dovršenje ove kolonije u 
priznatu rasu, dogodit će se tako da patite više nego normalno. Prljavština će biti očišćena tek kada rasa koja 
je ostala na planeti bude zrela i željna pomoći da preživi, konačno shvativši sve loše odluke donesene ranije. 
Vaši ljudi nemaju inicijativu da natjeraju vaše vođe da poduzmu "ispravne mjere" i to pokazuje nedostatak 
zrelosti mase vaših društava. Shvatite da Galaktička Zajednica neće i ne bi se trebala miješati u ove poslove 
dok sami ne dokažete svoju održivost kao rasa. Prirodne katastrofe su jedno, a propusti stanovništva u 
odnosu na odluke svojih vođa je nečto sasvim drugo. Svi mi ovdje imamo radne smjernice postavljene da se 
ne miješamo u određene stvari, samo u prirodne događaje velikih razmjera i u izravne pokušaje masovne 
eliminacije vaše etničke pripadnosti od strane vladajućih elita, poput nuklearnog oružja, kemijskog i 
nanotehnologija među ostalima. 
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- Dakle, vaša lekcija će biti teška, ali morat ćete živjeti s onečišćenjem oceana svojim zračenjem iz Fukushime i 
drugih budućih, kao i naftom i smećem. Samo propuštanjem potreba, vaša društva će djelovati svjesnije, a ovo 
razdoblje velike potrebe već počinje diljem planete. Shvatite da, ako radite školski posao svoje djece, ona nikada 
neće ništa naučiti. Stoga, ako razvoj svijesti vaših društava zahtijeva patnju, budite spremni promijeniti se što je 
prije moguće.Ako ovo čitate, to je zato što ste budniji od većine, na ljudima poput vas je da pokušaju otvoriti 
oči drugima koji ne vide ništa dalje od svog nosa ili džepa. Neki se raspituju o trenutnom deaktiviranju 
sustava HAARP, ovo je bila mjera koju je poduzela vaša vlada kako bi u potpunosti skrenula pozornost na ovo 
oružje manipulacije okolišem. Arkturijanci su razvili sustav za neutralizaciju ovog sustava, te su u nekoliko 
navrata deaktivirali mrežu kako bi pokazali njihovu neučinkovitost. Mnoga sredstva koja bi doslovno mogla 
koristiti vašim ljudima su bili, i bacaju se od strane vaše vlade u inicijativama koje mi lako kontroliramo. 
Arkturijanci također prate neke erupcije koje mogu uzrokovati tsunamije u dubokim oceanskim pukotinama, 
koje mogu vidjeti vaši sateliti poput ovog, vjerojatno jedan od mnogih koji se događaju na tektonskom spoju 
u Atlantskom oceanu. 

 
- Što se tiče raznih pitanja o sustavu Nibiru, mogu reći da će planet uskoro osjetiti njegov pristup, ali 
planet Taus pokušava minimizirati posljedice zagrijavanja i rotacije središta Zemlje u vrijeme najveće 
tangentnosti utjecaja. 

 
- Avantura ljudske rase na planeti Zemlji uskoro će doživjeti promjene. S razvojem savjesnosti dolaze 
promjene DNK, koje će osloboditi više sposobnosti u vaš mozak kao veći uvid i mogućnosti telepatske 
komunikacije. 
Nema veze 'koje regije mozga' će biti odgovorne za te promjene, jer će promjene stupiti na snagu na kvantnoj 
razini puno više nego na fizičkoj, i puno je složenije od toga. Zapamtite da um kontrolira fizičko, a ne 
suprotno, a um je čista kvantna energija koja djeluje na materiju. 

 
- Prijatelji, kada razmišljate o Bogu, pomislite na svoje prijatelje koji su vjerojatno u četvrtoj dimenziji i čekaju 
priliku da se ponovno vrate materiji treće dimenzije. Pokušajte se usredotočiti na svoje prijatelje i voljene 
osobe, čak ni ne sjećajući se onih koji su bili s vama u prošlim životima. Mnogi vaši prijatelji koji su vas 
poznavali u ovoj ili u drugim inkarnacijama, možda će biti tu da osjete vašu vibraciju jer vas poznaju, mogu 
vas prepoznati i dobre vibracije vam mogu vratiti. Oni su vam mnogo bliži za interakciju (od Boga), te na taj 
način pokušavate zatražiti pomoć, samo oni koji su vam najbliži mogu čuti vaš zahtjev za pomoć i čak mogu 
prenijeti vašu poruku na mnogo veću udaljenost nego što možete sami dosegnuti. 

 
- Budite dobro prijatelji, pokušajte svoja pitanja odgovoriti na tekstove s naših prethodnih susreta, 

 
DODATNA PORUKA od 18. kolovoza 2013.: 

 
Prijatelji, postavio sam Mythiju pitanje o kometu ISON i ovo je bio odgovor: 

 
P - Mythi, postoji nekoliko pitanja o prirodi i obliku kometa ISON, možete li nam reći nešto više o tome? 

 
“- Pa, sjetite se kad sam vam rekao:" Odgovarajući na pitanja o kometu zvanom ISON, on nema nikakve veze s 
uništenim kometom Elenin, dio je nekoliko velikih objekata koji prethode Nibiru sustavu i prate ga Krulianci, 
ali nemaju upute za promjenu kursa ili uplitanje u događaje”. Imajte na umu da nisam spomenuo "komet" ili 
"asteroid", rekao sam "objekti", tou sam bio vrlo jasan. Kako se ove informacije objedinjuju, mogu reći da 
ovi "objekti" nisu "kometi" i da se neće ponašati kao komet koji kruži oko Sunca. Oni su kontrolirani, oni su 
ogromne svemirske letjelice koje će biti dio velikog akcijskog plana za razvoj civilizacija razine 1. Završili su 
misiju u obližnjem sustavu i kreću se prema njemu, koji je u procesu dubokog preuređivanja. Krulianci 
koordiniraju sve te promjene u vezi s prolaskom Nibiru sustava i konačnim premještanjem planete Taus.” 
-//- 
Vjerujem da bi dežurni astronomi trebali pokazati događaje, pričekajmo ova moguća otkrića javnosti. 
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Živjeli! 

CB izvor: 

http://hla.stsci.edu/cgi-bin/display?image=hlsp_ison_hst_wfc3_130430_f606w_v1&autoscale=& 
title=Ison+130430+WFC3+F606W 
 

http://hla.stsci.edu/cgi-bin/display?image=hlsp_ison_hst_wfc3_130430_f606w_v1&autoscale&title=Ison%2B130430%2BWFC3%2BF606W
http://hla.stsci.edu/cgi-bin/display?image=hlsp_ison_hst_wfc3_130430_f606w_v1&autoscale&title=Ison%2B130430%2BWFC3%2BF606W
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 Video 104 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četiri - 15.09.2013. 
 

Obs.: - Dragi prijatelji, znam da smo dugo bili bez objava, ali Mythi je opet bilo vani sustava, brinući se o 
izvanrednim situacijama koje nisu naše. Slijede informacije nakon što se njegova flota vrati na naš planet. 

 
- Trenutne informacije moraju biti vrlo subjektivne, jer svaka relevantna informacija može upozoriti vaše 
elitne snage da pripreme i promijene svoje planove. Plejadinski promatrači očekuju "kazališne" sukobe koje 
vaše elite moraju pokrenuti kako bi izazvale lančanu reakciju koju planiraju, a kako bi došlo do smanjenja 
stanovništva na planeti. Vaše vladine snage već su u poziciji da u bilo kojem trenutku lansiraju gospodarski i 
društveni kaos. 

 
- Podsjećajući da je planet Zemlja pred završetkom stabilizacije do početka godine. Čudne magle uzrokovane 
interakcijom grijaćeg pokrivača na planeti, zbog povećanog ulaznog zračenja i trenja uzrokovanog tektonskim 
kretanjem, spriječit će u velikoj većini da se pojave više definirajući događaji u Sunčevom sustavu. Sonda 
"dubokog udara" koju je posebno poslala vaša vlada za snimanje i analizu pseudo "kometa" ISON proglašena 
je mrtvom, ali samo "za javnost". Ta sonda vaše vlade nastavlja kružiti oko planete Mars, a da ne 
spominjemo veliki teleskop postavljen na marsovski ljudsko-reptiloidni grad, koji se nalazi u krateru Hale, 
neće objaviti ISON fotografije ili snimke jer ne žele da vidite stvarnost od Marsa. Događaj "ISON" označava 
početak dovršetka stabilizacije Sunčevog sustava u cjelini, i planet Zemlja će se morati fizički prilagoditi 
sustavu. Kora će se pomicati i povećavati svoj promjer za približno 5%, što će uzrokovati velike klimatske 
promjene i kataklizme do kraja ovog kretanja. Sustav "Nibiru" bit će dio tog stabilizirajućeg utjecaja u 
narednim mjesecima, kao i planet Taus. Vaš "Space Fence Detection System" će biti onemogućen kako ne bi 
procurile informacije, jer ovaj sustav ima veliki broj povezanih sektora i oni to ne žele riskirati. 

 
- Brinite se više o tome da vaše vlade stvaraju prepreke kako bi spriječile vaš opstanak, nego o događajima u 
kozmosu. Ako vam vaša vlada ne želi pomoći, pokušajte se pobrinuti da vam ne smetaju u naporima za 
preživljavanje. Vaše životinje umiru u velikim razmjerima, a cijeli prehrambeni lanac vaših oceana propada. 
Mnogo toga se mora učiniti nakon što se sva prašina slegne, i nakon što se planet stabilizira. Dobit ćete 
pomoć, prema potrebi, za obnovu novog društva označenog na novoj frekvenciji planete. Ova pomoć 
uključuje fizičku dekontaminaciju i ispravljanje zdravstvenih problema uzrokovanih snagom otrova koje su 
vaše elite posljednjih desetljećima počinile među stanovništvom planete. Imamo tehnologiju da 
preokrenemo sve te fizičko-kemijske procese. 
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- Odgovarajući neizravno na razna pitanja, budite svjesni izgovorenih poruka od lažnih predstavnika rasa kao 
što su Plejade, Arkturijanci ili bilo koga drugoga povezanon sa Galaktičkom Zajednicom. Nijedna od ovih rasa 
nema predstavnika "glasnogovornika" na planeti Zemlji, tako da bilo tko tko govori ili šalje poruke u ime ovih 
rasa nije ozbiljna osoba. Nitko od Plejadina ili drugih rasa koje rade na tajnom zadatku u vašoj populaciji ne bi 
dao bilo kakve intervjue ili javne izjave bez odgovarajućeg dopuštenja. 

 
- Kao što sam već rekao, postoji nekoliko velikih podzemnih baza raznih rasa raširenih po Zemljinoj kori ili 
čak ispod oceana, a na površini postoje neki gradovi koji se mogu potpuno zakamuflirati poljima sile, 
smješteni u velikim šumama i negostoljubivim planinskim područja. Ta će mjesta biti od velike pomoći i 
zaštite u vremenima obnove novog društva planeta. 

 

- Potvrđeno je da je 22% stanovništva Zemlje dovoljno 'budan' za ulazak u novo stanje svijesti, potrebno za 
život u društvu prve razine. Na temelju činjenice da ste trpjeli sustavne dezinformacije i indoktrinaciju od 
strane vaših elita, taj je broj značajan za Galaktičku Zajednicu. Pokušajte se ne usredotočiti isključivo na svoje 
religije, već pokušajte povećati svoju moć kontemplacije prema svemiru kao jednoj kući, gdje možete živjeti 
na mnoštvu planeta i društava kao dio svog razvoja kroz trećedimenzionalne razine. Osvjetljenje vaše aure sastoji 
se od akumulirane kvantne energije, jednostavno je zbrajanje ili oduzimanje pozitivne ili negativne energije koju 
generiraju vaši postupci, za vašu braću i sestre i za vaše društvo. Vaše mjesto u lancu univerzalnog razvoja bit će 
definirano koliko ove energije akumulirate. Bolje ili lošije mjesto u potpunosti ovisi o vama. Nitko vas neće suditi, 
nitko neće analizirati vaše sposobnosti ili vaše grijehe, samo ćete vi i vi sami sebi biti sudac. Što više pozitivne 
energije imate, to će biti veća vaša aura i vaša prava kada odaberete svoju sljedeću razinu društva da nastavite 
svoj razvoj, moći ćete se slobodno uključiti u bilo koji drugi planet, a ne samo planet Zemlju, kako je to nametnuto 
vama do sada.. nultoj razini. Budite uvjereni da je sloboda izbora zaslužena; ne možete je kupiti ili primiti na dar. 

 
- Prijatelji, vjerujem da naša flota u narednim mjesecima neće napustiti planet, pa ću biti na raspolaganju za 
otkrivanje relevantnih činjenica u blizini važnih događaja. Ne mogu komunicirati unaprijed kako ne bih 
upozorio vaše vlade da poduzmu korake koji bi ove događaje mogli pretvoriti u lažne akcije. 

 
 

Video 105 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pet – 17. listopada 2013. 
 

P - Mythi, kakve vijesti na Isonu? Kakva je bila interakcija s Marsom i kakva bi trebala biti sa Zemljom? 
Kako zamišljate ove sljedeće mjesece? 

 
- Prijatelji, vijesti koje imamo su zabrinjavajuće. Ison još ne ometa Mars ili bilo koji drugi planet, on je temelj 
orbite i ravnoteže sustava. Ison nije problem za vaš planet; nemojte da vas zavara očekivanje "uništenja" 
koje stvara kazalište koje su postavile vaše vlade. Činjenica da su vlade isključile nadzorne sustave, dio je 
kazališta osmišljenog da odvrati pozornost. Problemi prirodnog restrukturiranja koji će se uskoro dogoditi 
izravno su povezani s velikim energetskim poljem kroz koje Sunčev sustav prolazi, rastapajući slojeve jezgre 
planeta uzrokujući magnetske promjene, preusmjeravanje osi rotacije prema kretanju kore planete i 
izazivanje površinskog rasta predviđenog za ovu sadašnju fazu. Svi planeti, uključujući i vaše Sunce, prolaze 
kroz to ubrizgavanje energije, ubrzavajući procese, poput vas kada pojačate napetost u lampi kako bi bila 
toplija i "svijetlija". Sustav Nibiru bit će vidljiv, ali njegov utjecaj više nije problem radi udaljenosti koju su 
Krulianci preračunali u njegovom prolazu. 
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- Na pitanja o Mjesecu i mijenjanju položaja, da bi se obrazložila ova činjenica, Mjesec kruži oko Zemlje 
vođen silom gravitacije planete. Ako se ova tangencijalna točka gravitacije mijennja se sa obzirom na 
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kretanje i deklinaciju Zemljine jezgre, naravno, mjesec će biti prisiljen slijediti ovu tangenciju. To može 
uzrokovati osim promjene položaja u odnosu na Zemljinu koru, i rotaciju lica Mjeseca gledanog sa Zemlje. 

 
- Mnoge milijarde objekata kao što su kometi, asteroidi i manji planeti gravitacijski su zaključani u Sunčevom 
sustavu u Oort-ovom oblaku i u asteroidnom pojasu između Marsa i Jupitera. Svi ovi objekti također su pod 
velikim utjecajem, uzrokujući električna pražnjenja i mlazove plinova koji izlaze iz pukotina i rupa koji djeluju 
kao  pogon, uzrokujući njihovo kretanje, sukobljavanje jedan s drugim, i mnogi će biti privučeni centrom 
gravitacije sustava, te doprijeti do vašeg sunca izazivajući velike sunčeve baklje. U vrlo jednostavnom 
objašnjenju, to je simptom kao kada zagrijete kukuruz da pravite kokice. To će uzrokovati sudar mnogih 
objekata s planetima sustava, uključujući Zemlju. Neki od tih objekata se nadziru, ali će ih vaše vlade koristiti za 
povećanje anarhije koju namjeravaju nametnuti na cjeloj planeti. Oni već su pripremili svoja mjesta za 
skrivanje, kada se stvari stvarno zahuktaju. 
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- Znamo da za svaki objekt koji zarobimo u vašoj atmosferi, će biti lažni događaj spreman da izazve pustoš, 
podmetnut od strane vaših vlada. Postavili su igrokaz, sada planiraju samo ugasiti svjetlo prije početka. 
Proći ćete kroz veliki slijed događaja koji su "planirani", i dodani prirodnim događajima koji će se dogoditi. 
- Budite spremni suočiti se s napadima vaših vlada na vas, paralizirajući globalnu ekonomiju i uklanjajući 
osnovne potrebe stanovništva kao što su energija, voda, hrana i komunikacije. Oni će iskoristiti prirodne 
događaje na rastu kore vezanu za objekte koje će doprijeti do vaše atmosfere i sunčevim emisijama, da 
unesu kaos sa društvenim bankrotom. Odluke o smanjenju broja stanovnika su već donesene od čelnika svih 
uključenih zemalja, s iznimkom samo nekih zemalja Bliskog istoka i Azije. 

 
- Znaju da imamo pristup aktivacijskim kodovima nanokomponenata po staničnim frekvencijama, pa će 
pokušati i s izravnijim metodama poput cijepljenja i nanokomponentama sa samoaktivacijom. Izbjegavajte 
bilo kakve pokušaje "liječenja" cijepljenja ili skloništa od strane vaših vlada. Sada moraju žuriti s planovima 
jer događaji već kucaju na planeti. 

 
- S obzirom na vašu prirodu, mnoge životinje će i dalje umirati u oceanima i na kopnu zbog namjernog 
uništavanja ekosustava, trovanja, zračenja i nedostatka magnetske orijentacije slabljenjem i promjenama u 
geomagnetskom polju planete. Preostala hrana neće biti dovoljna za održavanje populacije zbog 
neredovitog ponašanja vaše atmosfere. HAARP sustav se još uvijek koristi za izazivanje guste magle, vrtloga i 
uragana. 
Namjera je izazvati kaos i upravljati njime silom. Bit ćemo u pripravnosti kada dođe vrijeme da se 
otvoreno pojavimo i možemo pomoći zajednicama prepuštenim svojoj sudbini. 

 
- Ne mogu govoriti puno više detalja da se ne miješam u slijed događaja, ali nadam se da sam vam dao ideju 
što bi se moglo dogoditi tijekom ove sezone. Ovisi o tome da ste uvijek spremni i oprezni na izolirati planove 
vaših vlada. Galaktička Zajednica nastavit će posredno vršiti pritisak na vlade putem kontakata Plejadinaca, 
ali se ne može miješati u odluke vaših vlada o gospodarstvu ili kontroli vaših društava. Namjeravam vas 
upozoriti kad god je to moguće, za događaje u stvarnom vremenu. 
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  Video 106 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šesti – 13. studenog 2013. 
 

- Prijatelji, kao što sam već rekao, ISON događaj će preusmjeriti orbite svih planeta u Sunčevom sustavu. Sva 
njegova kretanja i utjecaj bit će izbalansirani kako bi izazvali efekte koji su sustavu potrebni za finaliziranje 
prijelaza u prvi nivo frekvencije. Vrijeme konačnih prilagodbi frekvencija i orbita planeta Sunčevog sustava 
sada dolazi brzo. Nove frekvencije koje omogućuju vašem društvu održavanje planetarne razine jedan u 
ovoj novoj fazi bit će harmonici frekvencije vibracije vašeg Sunca, što je prikladno da završi ovo uštimavanje. 
Visoka aktivnost vašeg sunca trebala bi učiniti čišćenje frekvencija štetnim za razvoj nove faze svijesti, čak i 
ako mora zaustaviti mnoge trenutne aktivnosti vašeg društva. Budite uvjereni da sve što će biti potrebno za 
ove konačne prilagodbe, nije nikakva kazna, naprotiv, to je blagoslov. Svi vi koji prolazite kroz ovo novo 
ugađanje imate važnu ulogu u ovom procesu, tako da ste ovdje upravo sada. U razvojnim procesima svemira 
nema slučajnosti, šalica za prelijevanje treba sve kapi, ako jedna nedostaje ne prelijeva se. 

 
Budite spremni za ovu novu fazu, jedine situacije koje mogu utjecati na uvjete života vaših ljudi tijekom ovog 
razdoblja su iznimna djela (nedjela) uzrokovana bolesnom vrhovnom vladom koja upravlja vašom planetom. 
Ali na kraju, htjeli oni to ili ne, sve će biti postavljeno zakonima univerzalnog razvoja. Vaš vrh elitističkih vlada 
jednostavno se grči pred smrću. 

 
Neki odgovori na pitanja mnogih: 

 
- Ne morate brinuti o tome koliko će razine jedan ili razine nula ostati na planeti. Ovo će biti proces prirodne 
selekcije. Čak i ako vaše vlade eliminiraju čitavo stanovništvo u njihovom bolesnom procesu prevrata, to 
neće promijeniti formiranje novog društva, s oživljavanjem "prve razine" na planeti. 

 
- Odgovarajući na neka pitanja o Marsu, prolazak ISON-a nije prouzročio strukturnu štetu planeti, gradovi i 

operativne baze su preživjeli jer su uključili svoja polja sile. 
 

- Na Veneri, ili na vašem planetu, Sunce će biti u velikoj mjeri odgovorno za promjene, a ISON će biti 
radio- upravljan za podešavanje frekvencije krajnih vibracija Sunca i svih planeta sustava, za ovu 
nadogradnju. Možda neće slijediti rutu koju očekuju vaši znanstvenici nakon što prođe pored Sunca. 

 
- Kao što sam ranije spomenuo, Taus će biti otkriven u novoj fiksnoj orbiti, a oblak kozmičke energije 
koji okružuje cijeli Sunčev sustav bit će odgovoran za tisuće zalutalih meteora koje će nadzirati Plejadini. 

 
- Sunčev sustav Nibiru će proći pored sustava kako bi dovršio svoj ciklus, ali njegov utjecaj neće generirati 
raširene kataklizme, jer Krulianci će ga pratiti i usmjeravati ovaj prolaz kao što su radili više od godinu 
dana. 

 
- Kometi s više repova su relativno česti, njihov sastav s rijetkim materijalima tjera ih da reagiraju na sile 
vektorskih veza koje prelaze na svom putovanju. Repovi predstavljaju reakcije na povezane vektorske veze s 
gravitacijskim poljima drugih nebeskih tijela, koja pokušavaju ometati njezinu putanju. Kut između repova 
će varirati ovisno o udaljenostima objekata koji utječu na njezinu putanju. 

 
- U slučaju da vam ponestane komunikacije putem satelita ili ostanete bez energije, trebali biste imati 
komunikacijske uređaje kao što je prethodno spomenuto, koji mogu raditi na baterije, ali držite te uređaje 
isključenima tijekom bilo kakvih vijesti o EMP-u (sunčevim bakljama) koje izbacuje vaše Sunce ili uzrokuju 
vaše vlade. Ovu opremu držite izoliranom i odspojenom dok ne budete sigurni da se može spojiti. Ostavite 
mobitel ili bilo koji elektronički uređaj priključen kako biste provjerili da neće biti spaljen prije nego što 
povežete svoju glavnu komunikacijsku opremu. Radio je jedini uobičajeni oblik komunikacije koji preostaje 
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kako bi zajednice znale što se događa. Radit ćemo na različitim frekvencijama od VHF, UHF i kratkih valova, 
a možemo komunicirati s onima koji su u mogućnosti skenirati kanale da slušaju. 

 
- Slučaj širenja radijacije u Japanu je težak. Vaše elite stvarno žele da se to dogodi, pa nisu ponudila pomoć 
japanskoj vladi da pomogne u slučaju. Impresivno je, čak i za nas promatrače, zanemarivanje činjenica od 
strane svih vaših velikih nacija. To vam je već prevladavajući čimbenik za realizaciju planiranja cijelog scenarija 
smanjenja resursa i uništavanja ekosustava. Shvatite da možemo intervenirati samo kada vaše vlade nisu više 
vlade. Kada planeta nema vlade, što će se dogoditi kada se vaše elite povuku kako bi pobjegle od ostatka 
stanovništva, onda da, možemo preuzeti našu ulogu u pomaganju "vanzemaljcima". 

 
- Kolonije na "onoj planeti" koja dobiva zemljane za razvoj situacije prije vašeg "srednjeg vijeka", tu se već 
nekoliko kolonija brzo razvija. Osamdeset posto bestjelesnih/umrlih ovdje, se ponovno rađa u tim novim 
kolonijama. Za nekoliko stotina godina imat ćemo još jedan planet koji će prijeći na razinu jedan, a možda bi 
volonteri iz nove društvene rezine/frekvencije 1 koji počinje na Zemlji, mogli sudjelovati u pomaganju ovoj 
novoj planeti u njegovom prolasku također na "prvu razinu". Što se tiče ostalih dvadeset posto 
bestjelesnih/umrlih, oni se ponovno rađaju na drugoj planeti i integriraju se u plemena 
"postneandertalska". Za njih će trebati nekoliko tisuća godina da prijeđu na razinu jedan. Ova dvije planete 
su vrlo slične Zemlji, i nalaze se u drugom solarnom sustavu, u istom kvadrantu kao i vi u svojoj galaksiji. 
Vrlo povoljno. Ono što mogu reći je, da ovaj sustav ima devetnaest planeta i sunce magnitude 4 na ljestvici 
koju koristite. 

 
- Čak i ove katastrofe uzrokovane manipulacijom atmosfere, planiraju vaše vlade putem jednostavnih 
znanstvenih eksperimenata. Velika većina bestjelesnih ovih regija, kao što se nedavno dogodilo na 
Filipinima, ponovno će se roditi na "planeti 1" kao djeca njezinih sadašnjih stanovnika. Bit će na vrlo dobroj 
lokaciji i bit će sretni s novom razvojnom mogućnošću. 

 
- Komunicirat ću ponovo pa je potrebno da vas obavijestim o sljedećim koracima. Budite svi dobro. 

 
POSEBNO IZVJEŠĆE: Kapetan Bill – studeni 2013. 

GOOGLE MAPS Postavljam ovu informaciju iz radoznalosti. Tip svemirske letjelice koju je koristio Mythi prije 
nekoliko godina je fotografiran na nekoliko slika od strane Google Maps u Mount Shasta, Kalifornija, SAD. Prema 
Mythi izvješću, ova vrsta letjelice bila je vrlo popularna prije nekoliko desetljeća i još uvijek je u upotrebi od 
strane različitih kultura s Andromede koje posjećuju planet Zemlju. Prema njegovim riječima, ovaj fotografirani 
brod pripada rasi, njegovim dobrim prijateljima, koji pripadaju koloniji na Rigel Kentaurima. To su znanstvene 
jedinice koje ovdje rade dugi niz desetljeća, kao što to čine i znanstvenici iz Epsilon Boötis. 
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Ako nisu izvadili ove slike, dolje su linkovi na kojima možete pregledavati stranicu i sami se uvjeriti u letjelicu iz 
nekoliko kutova koristeći Google Street View u većoj rezoluciji. 

 
Živjeli! CB LINK 1 LINK 2 
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  Video 107 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto sedam – 23. studenog 2013. 
 

- Ovo je kratka poruka, namijenjena da budete na oprezu. Radimo zajedno i razvijamo plan akcije sa flotom 
Atonianskih brodova za oporavak, pod zapovjedništvom Krulijanaca, koji su putovali od Kuiperovog pojasa 
do vašeg mjeseca. Ti su svemirski brodovi radili na prikupljanju rijetkih minerala, ali su premješteni na ovu 
novu poziciju i upućeni o zadacima koji će biti potrebni u to vrijeme. Dio naših snaga trenutno radi i sa 
Arkturijancima. Dosta stvari za napraviti. 

 
- Prijatelji, pripremite se za konačno uštimavanje Sunčevog sustava. Prolaskom ISON-a pored Sunca ili 
njegovom razgradnjom na manje objekte usmjerene na određene točke u sustavu, Sunce će doživjeti 
radikalne promjene u ponašanju, i svi planeti, uključujući Zemlju koja kruži u blizini, također će prolći kroz 
geomagnetske i fizičke promjene. Puno smo razgovarali o tome i siguran sam da neću morati ponavljati sve 
savjete koje sam ranije dao. Pripremite se na moguće razdoblje života s trenucima u kojima se ne možete 
osloniti na tehnologiju koju trenutno imate, temeljenu na centraliziranoj opskrbi električnom energijom. 
Slijedite prethodno dane savjete i revidirajte svoje planove djelovanja. Vaše vlade su učinile sve, da izostave 
veličinu i “sastav” fenomena ISON, ali ne mogu prekriti sunce sitom da nebi svi pratili događaje. Fenomen 
ISON sastoji se od dijelova koji su zajedno dvostruko veći od Zemlje. Pripremite se za tektonske i atmosferske 
učinke koje nastaju ovim prilagodbama. 

 

- Provjerite što rade vaše vlade i što pružaju vaše elite. U nadolazećim mjesecima dogodit će se mnogo lažnih 
događaja, promatrajte kretanja tvrtki i vlada koje migriraju iz određenih područja na kojima se planiraju akcije na 
"umjetne" katastrofe. Vaši vladini sastavi i kojima upravljaju vaše vladajuće elite, bili su obaviješteni kontaktima s 
rasama koje dugo razmjenjuju usluge s njima o svemu što će se dogoditi, stoga vas molimo da pažljivo pratite sve 
što će raditi u narednim mjesecima. Pokušajte odmah održati komunikaciju kao što je prethodno objašnjeno, ako 
je moguće, testirajte komunikaciju između vas s nekim od svojih suputnika koji slijede naše savjete i razgovore 
tijekom protekle dvije godine. Ne brinite previše o promjenama koje su već planirane otkad ste ovdje. Sve ćemo 
gledati, pa ćemo s vama možda krenuti u izravniju akciju. 

 
Sve će uspjeti! Budite dobro i neka je sila s vama. 

 
 
 

Video 108 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto osam – 26. studenog 2013. 
 

- Prijatelji da pozabavimo nekoliko pitanja i razjasnimo nekoliko stvari mnogima koji su nas pratili od početka, 
evo kratkog objašnjenja činjenica. 

 
- Prolaz Nibiru sustava planiran za prošlu godinu, Kruliani su preusmjerili na zahtjev znanstvenika iz Galaktička 
Zajednica jer bi to izazvalo prestrojavanje sustava, na vrlo nasilan način. Ovom činjenicom, Nibiru sustav sada 
slijedi originalnu orbitu, ali na poziciji izvan Sunčevog sustava. Isto se dogodilo i s kometom imena "Elenin" koji 
je uništen, jer prolaskom kroz sustav u krivo vrijeme, bi prouzročio bi više štete nego rješenja. Dogodila se 
konklava različitih "galaktičkih zajednica" koje su vrlo oprezno ocijenile ove akcije naše "Regionalne Galaktičke 
Zajednice", ali su shvatile potrebu zaštite ove kolonije u prelasku na prvu razinu međurasnih odnosa. Stoga su 
umjetni objekti ugrađeni u ISON za ovo preusmjeravanje frekvencija i orbita su izvedene na najmanje 
nametljiv mogući način, zamjenjujući prirodna djelovanja Nibiru sustava. 

 
- ISON je bio asteroid koji je izašao iz Oortovog oblaka 2005. godine, i već je bio na prirodnoj ruti za vaš 
solarni sustav, kao i stotine drugih, te je odabran da bude ruta svih umjetnih objekata koji su mu dodani. Vaši 
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znanstvenici još puze, potpuno su prevareni "stvarajući" orbitu od 400 000 do više od 500 000 godina za ovaj 
skup objekata, koji prvi i posljednji put prolaze kroz Sunčev sustav. 

 
- Ovo je velika operacija koja je rezultirala implementacijom golemih sredstava. Napravite da se sve isplati, 
budite psihički i fizički spremni preuzeti inicijative o kojima smo mnogo puta raspravljali na prethodnim 
sastancima, da budete oni koji bi fizički mogli biti ovdje da pomognu i sudjeluju u ovom novom početku. Bit 
ćemo ovdje da pomognemo u obnavljanju novih zajednica. Gledajte u sebe jer će samo oni naslijediti ovu 
novu kulturu, koji zaslužuju ovu visoku razinu individualne frekvencije. Vrijeme je da Sunčev sustav završi 
prijelaz na "prvu razinu" frekvencije, a ovo novo svjetlo vidjet će svi koji vide ovaj kvadrant galaksije, novau 
rasa, nova civilizacija, sudionik u aktivnostima svemira će živjeti ovdje. 

 
- S vremenom, bit će podignut spomenik koji će spominjati sve rase koje su generirale i pomogle u stvaranju 
i opstanku ove civilizacije u ovim prošlim tisućama godina, te će rase to potpisati i to će vam zauvijek biti 
"kumovi". Ove će rase biti dio vaše povijesti kao kolonizatora i mentora nove vrste zemljana. Ja i moja 
flota ponosni smo što sudjelujemo u ovoj formaciji nove vrste, prijatelji moji. 

 
Neka snaga i integritet budu sa svima vama! 

 
 
 

Video 109 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sto deveti – 12. prosinca 2013. 
 

P – Mythi, postoji mogućnost da naš Mjesec bude kataklizmička meta velikog meteora, ili Zemlje, u 
ovom trenutnom okruženju Sunčevog sustava od strane ISON objekta? 

 
- Ne, vaš Mjesec je tako davno zaštićen od strane rasa koje održavaju baze na raznim mjestima na njegovoj 
površini. U posljednjih pola tisućljeća ste registrirali neki potpuno novi veliki krater na svom mjesecu koji se 
pojavio kao izravna posljedica sudara velikih meteora? Ne, vaši astronomi su možda zabilježili stotine malih 
meteorita koji se rutinski sukobljavaju s vašim Mjesecom, ali ništa stvarno veliko. To je zbog činjenice da su 
veliki meteori koji su otvorili velike kratere sustavno "ciljani" na Mjesec od strane graditelja sustava koji je 
doveo do početka mogućnosti života na planeti. Veliki meteori su agregirani kako bi se točno uravnotežio 
njegov promjer i masa. Nije slučajno što Mjesec uzrokuje "potpunu pomrčinu Sunca", koja je fokusirana 
dijametralno s prosječnom udaljenosti svoje orbite oko planeta Zemlje i vašeg Sunca. Montirati binarni sustav 
poput Zemlje i Mjeseca nije djelo slučaja, već veliko djelo svemirskog inženjerstva. 

 
- Što se tiče kompleksa ISON, to će biti dio usklađivanja kao što sam vam rekao, planet Zemlja za brisanje 
tragova uništenja i prljavštine koju ste nakupili u ovom 20. stoljeću, potrebne su modifikacije koje rezultiraju 
ovim promjenama, kako bi se uspostavio novi društveni korak planete. Vjerujem da svi koji slijede činjenice, 
proživljavaju jednu od najbizarnijih godina u životu, ali svi dobro upućeni u istinitost činjenica znaju prihvatiti i 
pomoći u tim promjenama, bilo drastičnim ili ne. Ne postavljajte pitanja gdje je sigurno, a gdje nije. Svi koji 
misle na osiguranje, će biti iznenađeni promjenama u događajima, a mnogi će preživjeti u područjima koja se 
sada smatraju "rizičnima". Vjerujte u sudbinu, neka vaše frekvencije budu oslobođene statičnosti koju stvara 
vaš trenutni društveni sustav, budite vaša savjest, a ne puki sljedbenici nametnutih doktrina. Promijenite se s 
planetom umjesto da budete očišćeni sa nje. 

 
- Gledajte kretanja svojih elita, kao štakori, oni se prvi skrivaju tamo gdje smatraju "sigurnim". Ne bojte se, mi 
ćemo se pojaviti i pomoći vam kada se najmanje nadate. Flota brodova koja je počivala na tamnoj strani 
Mjeseca već je u Zemljinoj atmosferi, orbitira i poduzima preventivne mjere prema uputama za ovu misiju. 
Pokušajte imati čistu savjest, unutarnji mir, sigurnost da ste važan dio ovog ogromnog svemira i, što je 
najvažnije, razumijevanje da smo svi braća. 
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- Jedna stvar koja će napraviti razliku je da je "svatko od vas Krist ili mesija", mesija, s kojim god imenom da 
ga vaše različite kulture žele dati, nije osoba, stanje je duha cijelog društva, svjesno spremnog na promijenu 
na bolje. Budite uvjereni da neće doći "biće" dizajnirano da vas spasi, vi ste vaši spasitelji, nitko nije 
odgovorniji za vašu evoluciju od vas samih. "Mesija" je u svakom čovjeku dobre volje, i ako svaki čovjek 
dobre volje pomogne spasiti barem jednakog, on će biti "mesija" za ovog brata. Ne polagajte svoje nade u 
doktrine i obećanja spasitelja, budite sami spasitelji, ako ne i drugih, spasite sebe. 

  Video 110 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto deseti – 28. prosinca 2013. 
 

- Moji prijatelji, kao što možete dokazati iz medija, uočene su promjene u frekvenciji Sunca i to je smirilo visoku 
razinu aktivnosti koju je imalo. To je uzrokovano ISON postavljenim tijekom prolaska. Uplitanje Galaktičke 
Zajednice, u ove dorade za prilagodbe Sunčevog sustava biti će minimalne, Arkturijanci su završili sve postupke 
zadržavanja koji su glavne vulkanske sustave držali blizu populacijskih centara, što znači da je planet oslobođen 
za svoj prirodni odgovor, i sve mjere prilagodbe koje primjenjuje ova radna skupina. Budite uvjereni da je to 
bio najmanje traumatičan način stabilizacije ne samo frekvencije planete Zemlje nego i svih ostalih nebeskih 
tijela u sustavu. 

 

- Svaka promjena uzrokuje neke nevoljne pokrete svojstvene tome što se unaprijed definira. Kamen bačen u 
mirno jezero prouzročit će uzastopne i harmonijske valove, koji se kroz kratko vrijeme neće primijetiti i sve će 
opet biti mirno. Volumen mase "kamena" bačenog u jezero učinit će da se njegova razina lagano poveća, a to je 
malo povećanje koje će napraviti razliku u sljedećoj fazi. Samo bi vaše vlade mogle spriječiti da se voda jezera 
vrati u normalnu ravnotežu u pravo vrijeme. Oni žele izazvati pokrete koji mogu ometati prirodne čimbenike, 
a to će samo uzrokovati kašnjenja u stabilizaciji ove nove faze. Mi smo poremetili planove pošteno nazvanog 
PTB-a, ali ne možemo se miješati u sve događaje koje su oni namjerno planirali. 

 
Odgovori na neka neriješena pitanja s velikim brojem zahtjeva: 

 
- Anomalija Baltika nije svemirski brod, to je drevni spomenik nalik brodu, napravljen da sadrži određene 
artefakte komunikacije između humanoidne kolonije razvijene ovdje i njihovih mentora tamo prije 
otprilike 
32.000 godina, mnogo prije kolonija Atlantide. Ti "artefakti" sadržani u stijenama molekularno su 
programirani, odnosno djeluju zauvijek dok ih priroda ne uništi ili apsorbira. U posljednjem preseljenju 
kontinenata mnoge od ovih regija bile su potopljene, a neke bi se mogle ponovno pojaviti s budućim tektonskim 
premještanjem. 

 
- Coso artefakt umotan u mineralnu stijenu staru 500.000 godina, kao što sam već rekao, potvrdili smo u 
starim crtežima naše baze podataka da je to stari visokonaponski izolator iz starog reptilskog svemirskog broda. 

 
- Nibiru sustav ne dolazi, nego odlazi. Nemojte ga brkati s Tausom i njegovim mjesecom koji se 
trenutno nalaze unutar Sunčevog sustava. 

 
- Crnci iz Afrike, kao što sam već rekao, dolaze sa planete Sirius. Kolonije su se razvijale s elementima, koje su 
s njihovih planeta izvornog porijekla, oteli drevni vodozemni reptiloidi, koji su pripremali stotine planeta za 
širenje svoje civilizacije, a ovdje na Tiamatu posebno u Africi, da bude toplo i ugodno područje za život 
reptiloida.Održavali su špijunsku službu rudarskih operacija Camelopardalisa, i kad god bi se prijavilo da postoji 
planet s životnim uvjetima, pokušavali su preuzeti planet. Cilj je bio formirati "radne grupe" za izgradnju 
gradova i infrastrukture za reptilsku kolonizaciju.Kada su reptilce protjerale snage Atoniana, Tiamat (Zemlja) se 
dugo koristila kao krevet humanoidnih civilizacija, a preostali crnci nastavili su živjeti u plemenima i pod 
uvjetima koje su mogli naći, bez posebnih uputa, i tako su ostali sve do danas. Nekoliko od ovih crnih rasa sa 
Siriusa popele su se do razine jedan i već su visoko razvijene. Možda možete primiti posjete onih ljudi koji su 
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dali povoda za DNK ovih zemljana kada vi, naši prijatelji, odete da se otvoreno povežete s međuzvjezdanom 
zajednicom. 

 
- Prijatelji, priroda planete Zemlje će poduzeti vlastite akcije za njezin oporavak, te prekinuti rast od 5 posto koji 
se očekuje za ovu novu fazu. Nemojte kriviti ISON događajima u vašoj atmosferi, zapamtite da su se mnoge 
tisuće meteora odvojile od svojih položaja zbog zagrijavanja uzrokovanog oblacima kozmičke energije, te bi se 
trebali presijecati sa Zemljom češće. Geografski polovi će definitivno migrirati tijekom prvog tromjesečja iduće 
godine, jezgra planeta je također pregrijana zbog pojave kozmičke energije, a planet će lagano nabujati 
tijekom 2014. Sve što možemo učiniti u slijedu, bit će pomoći izoliranim skupinama prepuštenim vlastitoj 
sudbini, i možete biti sigurni da su tisuće "nestalih osoba" itekako živi i preživljavaju na mjestima koja smo 
unaprijed odredili za to. Još uvijek ne mogu puno pričati o ovom pitanju, ali vi spremniji možete se zapitati o 
čemu govorim. Ova sljedeća godina neće biti laka, ali vi prijatelji već imate razboritost da znate kako 
prebroditi te trenutke sa savješću koju vi prijatelji, razvijate zajedno s planetom. Nemojte misliti da ste sami i 
napušteni jer vi prijatelji to niste. Bit ćemo ovdje s vama. 

 
 

Video 111 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sto jedanaesti – 7. siječnja 2014. 
 

- Ovaj veliki broj grupa i ljudi koji nestaju u većem obimu diljem planete, dio je programa zaštite koje nekerase 
već pružaju svojim vršnjacima, ovdje davno zasijanim svojim DNK. Azijska vlada, najmnogoljudnije zemlje 
vaše planete, zna za ove poteze i pokušava surađivati s nekim rasama na zaštiti određenih etničkih skupina u 
zamjenu za veći udio u novom društvu koje će se stvoriti na planeti. Osigurali su i odgovarajuća mjesta za ta 
preseljenja. Jasno je da neke rase pozdravljaju pomoć, ali to ne znači mjesto povjerenika ovim vlastima u 
budućem društvu. Stvari se počinju događati, bez obzira što vaše medije ne obavještavaju trenutno istinite 
činjenice. Svi oni koji su na neki način željeli vidjeti i osjetiti uzorke kraja sadašnjeg društva i uvijek su 
izražavali svoje razočaranje kada se Galactička Zajednica miješala kako bi minimizirala događaje, oni će sa 
sigurnošću htjeti i tražiti te smetnje. Mnogi su CB-a kritizirali da transkribira naše razgovore, ne razumijevši 
slijed događaja, bez praćenja ovogodišnjih smjernica o zbivanjima, a to su oni koji će vapiti za pomoći kada 
budu prolazili kroz poteškoće, i na koži osjetiti nedostatak pripreme i savjesnosti njih i njihovih obitelji. 

 
- Da, neke drevne vanzemaljske tehnologije, zaštićene vremenom na vašem "bliskom istoku" tisućljećima, i 
druga mjesta Sibira i Amerike, nasilno su oduzeti iz mjesta gdje su se nalazili. Najopasnije su nadzirali 
Plejadinci, kako bi izbjegli detonaciju zbog potpunog neznanja vaših znanstvenika o njihovom djelovanju. Ovu 
deaktivaciju drevnih artefakata koji bi mogli biti opasni, provode samo timovi Pleiadinaca. Pitanja vezana uz 
nedavne događaje u vojnim postrojenjima u Sjevernoj Americi, povezani su sa deaktivacijom artefakata koji 
su uklonjeni sa svojih mjesta, uglavnom drevnih naslaga koje su ljudi Bliskog istoka čuvali kao svete, pod 
izlikom da su potrebni za znanstvena istraživanja. Osim činjenice da su bili predmetom tisuća mrtvih u 
fasadnim ratovima promoviranim s jedinim ciljem, da se dočepaju ovih artefakata. Velika sramota vaše elite. 

 
- Spomenut ću ovu temu posljednji put, Ima li to smisla za vas? I još jedna stvar koju također govorim posljednji 
put, nema interakcije između treće i četvrte dimenzije, nema multidimenzionalne interakcije, to je 
romantično sanjarenje vaše pseudoznanstvene zajednice. U trećoj dimenziji postoji 10 razina koje se lako 
mogu zamijeniti s "drugim dimenzijama". Sve što vaša pseudoznanstvena zajednica ne može objasniti, 
konvergira se ovoj priči o "višedimenzionalnosti". Jedina interakcija s četvrtom dimenzijom je kada ste 
bestjelesni, u drugom kvantnom stanju. Nemojte se više zavaravati tim loše formuliranim terminima. 

 
- Što se tiče početka fizičkih promjena planete, pratite vrijeme, shvatit ćete kuda će kretati novi polovi, 
obratite pažnju na svoje oceane, oni će se prvi manifestirati kao rezultat rasterećenja tektonskog pritiska i 
velikih demonstracija snage vaše atmosfere. Rupe u vašoj magnetosferi uzrokovane interakcijom sila s 
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vašim suncem, moguće jake emisije energije kao rezultat poravnanja koje će dodati gravitacijske tunele 
raznih planeta sustava tijekom ovog razdoblja, uzrokovati promjene temperature koje mogu varirati više od 
50 stupnjeva Celzijusa tijekom istog dana u nekim dijelovima svijeta i može poremetiti vaše električne i 
elektroničke sustave u određenim razdobljima, danima ili mjesecima. Regionalno stanovništvo mora se 
prilagoditi ovim prolaznim stvarnostima, sve dok se planet ponovno ne stabilizira.Ove vijesti, prijatelji naši, 
neće imati u vašim rutinskim medijima. Budi spreman! 

 
- Sjećate li se prije mnogo mjeseci kada sam govorio o potisnicima postavljenim na Mjesecu za moguće 
manevre? Pa, ovi potisnici će biti testirani ovih dana, u slučaju da se svjetski oceani ponašaju tako da izazovu 
velika izumiranja, Mjesec će se koristiti za neutraliziranje oceanskih kretanja. Ako se stvarno bude koristio, 
moći ćete promatrati svoj mjesec kako manevrira u različitim orbitama dok se ponovno ne stabilizira ovisno 
o konačnom položaju rezultirajućeg nagiba planete. 

 
- Imat ćete vijesti o meteorima koji ulaze u vašu atmosferu, opasnije na mjestima gdje izobličenje sloja uzrokuje 
manju debljinu, a čak se i vijest o lažnim napadima vanzemaljaca može puštati na vašim "službenim" medijima. 
Još jedna stvar koju smatram važnim reći, vanzemaljci nisu "pali demoni" niti "pali anđeli", naprotiv, svi koji 
svemirom putuju svemirskim brodovima puno su razvijeniji od bilo kojeg zemljana, koji se još uvijek temelji 
na romanima pretvorenih u pravila života kroz vaše stare, ali aktivne "religije", a ne u vlastitoj svijesti. 

 
- Kao što sam rekao na početku, mnoge će grupe biti preseljene "nestajući u zraku", a mnogi već nestaju. 

 
- Budite sigurni da ćemo biti ovdje; nećemo vas ostaviti same. 

 
 
 

Video 112 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvanaest – 24. siječnja 2014. 
 

Odgovori na pitanja nakupljena u mnogim dolaznim e-mailovima. 
 

P - Mythi, postoji teorija da Sunčev sustav putuje kroz svemir poput spirale, je li to valjana teorija? 
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- Prijatelji, lako je vizualizirati ovaj odgovor. Zamislite samo da promatrate galaksiju izvan nje, postoje milijarde 
zvijezda, s trilijunima planeta koji se okreću oko njih, svaki sunčev sustav s nasumičnim kutovima rotacije i 
nagiba u odnosu na ekvatorijalnu ravninu rotacije dotične galaksije. Da je ova teorija istinita, svaki od njih bi 
išao spiralnim oblikom u slučajnom smjeru svoje rotacijske ravnine. Možete li zamisliti kakav bi kaos bio?I 
iskreno, ovo je toliko nelogično da se lako može opovrgnuti. Prije nekoliko tisuća godina, kolonije poput 
Sumerana, Maja i nebrojeno drugih kultura promatrale su i mapirale nebeska tijela koja okružuju vaš Sunčev 
sustav, a položaji tih nebeskih tijela ostaju isti, umanjeni za deklinacije kretanja vašeg Sunčevog sustava u 
odnosu na njegov položaj u galaksiji, kružeći oko Alcyone binarnog sustava svakih cca. 24.200 godina. Zamislite 
svaki Sunčev sustav kao vrh koji se kreće u vakuumu, prateći kretanje svojstveno galaksiji kojoj pripada, u bilo 
kojem položaju, bilo vodoravno, okomito ili pod bilo kojim kutem u odnosu na ravninu galaksije,i tako da će 
ostati. Ovo je najneutemeljenija teorija na koju sam vam odgovorio. 

 
 

P - Mythi, kao što ste već nekoliko puta spomenuli "razdvajanje pšenice i kukolja", kako će to utjecati na našu 
budućnost? 

 
- Galaktička Zajednica ima trenutno mapiranu cjelokupnu populaciju planete, potpisi svih onih od kojih se 
očekuje nastavak ili povratak na planet u novoj fazi se sada finalizira. Na posebnom su popisu svi volonteri, 
svi koji su u mogućnosti prijeći na prvi stupanj ili ga već doživljavaju. Ostali će biti prebačeni na svoja nova 
mjesta razvoja. Ovo bi trebalo biti sjajno društvo kada se definitivno integrira u međuzvjezdanu zajednicu. 

P - Mythi, možemo li učiniti nešto da aktiviramo svoju epifizu ili naše "treće oko"? 
 

- O pinealnoj žlijezdi ili trećem oku o kojem govorite, on će se aktivirati samo interakcijom s novim 
frekvencijama Sunčevog sustava, je situacija u kojoj kvantna energija koja postoji u tijelima treće dimenzije 
može prirodno promijeniti ovaj novi osjećaj percepcije. Nema svrhe pokušavati "dekontaminirati" ili 
"dekalcificirati" ili bilo što drugo u fizičkom okruženju. To je kao da popravljate svoj mobitel, ali ga nemate 
gdje spojiti za punjenje baterije. Možete ga gledati, ali nećete moći zvati. Kao što sam ranije rekao, nije 
samo žlijezda koja čini razliku, već niz promjena u vašem DNK koje će osigurati skladno funkcioniranje vašeg 
mozga u cjelini. Sve ima svoje vrijeme i pravo vrijeme za početak rada. 

 
 

P - Mythi, tvi bi sa svom dostupnom tehnologijom mogli neutralizirati radioaktivnu katastrofu u Fukushimi 
da spriječite veću štetu? 

 
- Pa, bilo bi moguće, ali nije vjerojatno. Dok se promjene koje dolaze ne finaliziraju, deseci "Fukushima" bit će 
dodani ovoj katastrofi. Vaši vlastodršci ne pridaju dužnu važnost svim datim upozorenjima i to će rezultirati 
još problema onima koji ostanu nakon takve finalizacije. Preostala društva kojima mi pomažemo neće patiti 
od problema, što je izravno u suprotnosti s direktivom o depopulaciji planeta koju planiraju vaše elite. 
Nemojte brkati stvari, društva kojima će se pomoći nisu nužno "prve razine", pitanje jesu li ili ne prva razina 
je osobno pitanje za svakoga, nismo dobili u meritum ovog pitanja. Kad se prašina slegne, sve će biti 
obnovljeno, uključujući vašu faunu i floru. Vaša elita više neće biti, a novo društvo će cvjetati na obnovljenoj i 
poboljšanoj planeti. Iako se jezgra planeta zagrije do te mjere da uzrokuje veliku katastrofu poput eksplozije 
super vulkana koja uzrokuje desetljeće "ledenog doba" ili pada asteroida u ocean uzrokujući veliki tsunami, 
društvo će biti zaštićeno i uspjeti će jednom zauvijek biti oslobođeno nasilne kontrole vaše elite. 

 
- Prijatelji, mnogi vaši vjerski fanatici još uvijek traže poveznicu iz vaših vjerskih romana s oglašenim "krajem 
vremena", navodeći zavjere, demonsko posjedovanje, prekida veze s Bogom, interdimenzionalne smetnje 
itd... Što mogu reci? 

 
Mogu reći da sve ovo nisu ništa drugo nego zavjere generirane beskrajnom indoktrinacijom kojom su vas 
vaše elite podvrgle kao društvo. Zapravo je sve puno jednostavnije od toga, a savjesnost vašeg položaja u 
odnosu na svemir učinit će da vidite da je sve u vama, Bog je u svakome. Svatko pravi svoj put. Ovisi samo o 



 

314  

tome hoće li svaki bit i više u kontaktu sa Stvoriteljem preko svoje savjesti. Budite uvjereni da ništa ne može 
doći do vaše svijesti, ona je individualna i neuništiva. Budući da ste u ravnoteži sa svojom savješću, 
automatski ćete biti spremni za bilo koji događaj koji se može dogoditi u fizičkom svijetu, stoga budite 
spremni pomoći i voditi druge u vašoj blizini kada se pojavi bilo kakva nepovoljna situacija. Izreka koju 
koristite "nada posljednja umire" je pogrešna, nada nikada neće umrijeti jer će slijediti vas i vašu savjest u 
koju migrirate u ovom ogromnom svemiru. 

 
 
 

Video 113 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trinaesti – 21. veljače 2014. 
 

P – Mythi, nedostatak vijesti ostavio je prijatelje pomalo uplašene; možete li unaprijediti bilo što drugo u 
ovoj vremenskoj liniji događaja? 

 
- Prijatelji, mogu vam proslijediti neke informacije o planiranom prestrojavanju kojim se Galaktička Zajednica 
bavi, a kojima smo imali pristup. Tri planeta u sustavu trebala bi biti podešena na novim orbitama u 
udobnoj zoni za kolonizaciju humanoidnim životom. Izvan Zemlje i Taus-a, planeti Mars i Venera trebali bi 
biti 

preusmjereni u humanoidnu zonu udobnosti. Odnosno, tri nova nastanjiva planeta izvan Zemlje bit će 
sastavni dio sustava s podnošljivim životom u vašem Sunčevom sustavu. Vidite, ovi podaci su neslužbeni, ne 
znamo točne načine na koje će znanstvenici koristiti ovu veliku operaciju, ali veliki "objekt" je poslan da bude 
dio ove operacije ponovnog poravnanja orbite. To uključuje ponovno poravnavanje svih ostalih planeta 
sustava na nove orbite, tako da postoji prirodna ravnoteža novog rasporeda. Možete li zamisliti koliko će 
preciznost i broj sila biti nužni da se veliki Jupiter, Saturn, Uran i Neptun preusmjere da integriraju nove 
partnere u sustav bez većih trauma? Ali prijatelji, bilo da je ovo ključna godina za završetak promjena, budite 
uvjereni da smo ovdje da podržimo zajednice. Planet Zemlja nikada neće biti isti, njegova će kora biti 
preuređena za novu konfiguraciju planete. Kada bacite kamen u lagunu, formiraju se deseci prstenova koji se 
progresiraju sve dok ne postanu veliki i slabi do točke dok ne nestanu, takva promjena u sustavu će izazvati 
reakcije koje se šire dugo nakon samog preuređivanja. Tijekom tog razdoblja vaša će društva iskoristiti 
prednost da preurede planet za ovu novu stvarnost, uz pomoć mnogih prijatelja koji će vam biti službeno 
predstavljeni tijekom tih vremena. 

 
- Mnoge od ovih velikih objekata primijetit ćete kako kruže oko Sunčevog sustava u to vrijeme. Ovdje će raditi 
vrlo teška oprema dok se stvari ne stabiliziraju. Sunce će reagirati na gravitacijske podražaje uzrokovane tim 
promjenama, ali sve je proračunato tako da ima manje izravnog utjecaja na humanoidni život na planeti 
Zemlji. Nažalost, velik dio vaše flore i faune bit će trenutno izgubljen, posebno ona bića koja ovise o 
geomagnetskoj orijentaciji. Jedini način na koji stvari mogu izmaknuti kontroli, bit će ako se neki ludi 
načelnici vašeg društva odluče za izazivanje "prirodnih" katastrofa, kako bi eliminirali stanovništvo kako 
bismo spriječili da tim ljudima pomognemo u ponovnom uspostavljanju planete. To je glavna motivacija 
vaših elita da smanje populaciju, da smanje šanse društava ili etničkih skupina, da možda ne žele biti ispred 
razvoja sljedeće faze planete. Što je manje ljudi dostupno, lakše im je kontrolirati planet sa od njih 
"odabranima". Stoga, budite pažljivi na bilo kakav lažnu akciju, lažne događaje i lažne informacije. Ne 
računajte na pomoć svojih vlada; pokušajte se civilizirano organizirati sa svojim prijateljima, obitelji i 
zajednicama ako je moguće. Imate slobodnu volju planirati i pripremiti se za bilo koje razdoblje poteškoća 
koje "oni" pokušavaju natjerati da prođete. Šanse da dobijete pomoć u ovim vremenima bit će prilično 
velike, pogotovo za one koji su toga svjesni i spremni prepoznati. 

 
- Jeste li primijetili da vaše vlasti više nemaju moralnih uvjeta za prikrivanje činjenica kao prije, sve više 
istraživača počinje govoriti i pričati vam o činjenicama koje se ne mogu čuvati u tajnosti. Dolazak novih 
“objekata” unutar Sunčevog sustava neće se moći izostaviti ili proturječiti, čak i ako se eliminiraju oni koji su 
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odgovorni za informacije. Dakle, elite više nisu u stanju prikrivati činjenice, i vi ćete imati vremena poduzeti 
mjere opreza i pregledati svoje koncepte kako biste bili dio ove velike transformacije kao zbroj, integrirani 
u razvoj planiran za ovo novo doba. 
Vaši ljudi gube perspektivu, vaši mladi su besciljni, sve više ste u rukama nekolicine, ovisno o vašem 
društvenom životu i vašim interesima temeljenim na komunikaciji i trošenju, za koje su sve manje opcije. 
Zamislite da vas upućuju u lijevak iz kojeg će biti nemoguće izaći ako želite društveno “preživjeti”. Ovakav tip 
ciljanja je sve što "oni" žele, a ako ne prestanu silom događaja, osuđeni ste na život u lijevku, na rast u lijevku 
i smrt u lijevu, lijevku sa izlazom nikad više namjenjenim interesima nekolicine. 

 
 

P - Mythi da su NASA-ine aktivnosti obustavljene s obzirom na letove s ljudskom posadom u našoj orbiti, 
vjerujete da planiraju neku drugu vrstu akcije ugradnjom snažnih lasera u velike zrakoplove, mornaričke 
brodove, pa čak i na ISS? 

 

- Dobro, u prvoj fazi svemirskog programa s Challenger letilicama, su nepropisno zaplijenili zvjezdanu 
monolitnu oznaku koja je bila u orbiti. Ovo se smatralo namjernim činom krađe tehnologije, budući da je 
monolit bio znanstvena jedinica Galaktičke Zajednice. Već 2003. godine s vozilima Columbia pokušali su 
srušiti brod koji vi nazivate "Crni vitez", s ciljem istraživanja tehnologije nakon što se brod vrati na površinu 
Antarktika. Htjeli su instalirati eksplozivno punjenje koje bi letjelicu izbacilo iz njezine orbite od 13.000 
godina, koju su definirali istraživači Epsilona Boötis-a. Spriječilo ih je polje sile, a čak i nakon upozorenja, dobili su 
instrukciju da explodiraju više bombi u obodu zaštitnog polja sile, u pokušaju da destabiliziraju letjelicu. Kao što 
znate, nepoštivanje upozorenja imalo je drastične posljedice. Iz ove činjenice, vaše vlade su prijavljene da ne smiju 
putovati sa orbiterima dok se na planeti ne uspostavi nova socijalna politika. Svi letovi, s posadom ili bez posade, 
bit će u pratnji plejadskih patrola kako bi se spriječilo da ne uzrokuju veće probleme ili nose oružje bilo koje vrste. 
Vaša primitivna svemirska postaja je više puta bila zaštićena od uništenja intervencijom tih patrolnih brodova; jer 
bez ikakvog zaštitnog polja sile podložna je uništenju jednostavnim udarom vašeg vlastitog smeća ili mikro 
meteora kojima sustav trenutno obiluje. S obzirom na vaše laserske topove, oni čak ne izazivajtu ni pukotine u boji 
bilo koje svemirske letjelice. Nemojte zaboraviti da svaka letjelica koja se kreće ovdje, može prići na nekoliko milja 
od vašeg Sunca bez utjecaja, jer svi imaju neprobojna polja sile, daleko iznad onoga što vaša znanstvena mašta 
može i pretpostaviti. 

 
- Superlabirint vrlo starih tunela i drevnih baza koje postoje na vašoj planeti, napravljeni su formirajući 
komunikacijske kanale između različitih kultura, gdje su brodovi plovili ne ometajući druge kulture, pa čak ni 
s lovcima na reptile koji su vrvili planetom u lovu na primitivne gmazove. Govorimo o vremenu kada dinosauri 
još nisu napustili planet, prije posljednjeg ledenog doba. Ovi tuneli postoje na Marsu, Mjesecu i tisućama 
drugih planeta za kolonizaciju ili jednostavan proces rudarenja. Mnogo opreme ostavljene su u tim 
labirintima civilizacija koje su istraživale i uzgajale kolonije ovdje na Zemlji. Većina je ostavljena i još uvijek je 
zaštićena nekom vrstom polja sile, kako bi se izbjeglo neoprezno uklanjanje. Danas više nema sukoba u ovom 
kvadrantu koji opravdava korištenje ovih tunelskih sustava ovdje na vašoj planeti, pa su oni potpuno 
napušteni, a mnogi su već davno prekinuti tektonskim pokretima. Iako je tehnologija odavno zastarjela i 
arhaična, daleko je ispred vaše, dali imate ideju koliko ste vi, naši prijatelji, još uvijek na početku puta. 

 
- S obzirom na planet i njegove promjene koje se događaju, vjerujem da ne trebam ponavljati sve što vam je 
ranije rečeno. Već sam dao sve potrebne smjernice dobrim perceptorima poput vas. Prirodne katastrofe su 
odredište, ali najgora katastrofa s kojom ćete se morati suočiti bit će vaše vlade. Puno ludih ljudi je zaduženo 
za vaša društva, njih morate paziti da izbjegnete na najpametniji mogući način. Postoje pravedni zakoni koji 
se koriste za opće dobro i nepravedni zakoni koji nastoje ovjekovječiti društveno podaništvo. Svijest planeta ih 
ne bi trebala slijediti niti ih prihvaćati. Ne zaboravite ni u jednom trenutku da će prijatelji biti ovdje; spremni 
pomoći ponovnom pokretanju vašeg novog društva, na obnovljenom planetu. 
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B posebno izvješće (ne namjeravam snimati video o tome.) 

POSJETA : 

Pa prijatelji, kao što neki od vas već znaju, odlučio sam ispričati neke detalje posjete u unutrašnjost službene 
letjelice flote iz Mantuka, Andromeda. Ne volim dijeliti svoja iskustva, jer ponekad čak i meni zvuče nestvarno... 
a kamoli onome tko ovo čita. No, iako je u to teško povjerovati, o tome neka svatko odluči za sebe. 

 
OK, krenimo od početka. Krajem prošle godine razgovarao sam o preseljenju bivšeg člana tima izvanzemaljaca 
koji je izgubljen u našem društvu, kao što smo to učinili nekoliko puta, kada mi je Mythi rekao da se mora vratiti 
na brod na neko vrijeme zbog nedovršenog posla, oprostio sam se kad me zapitao želim li ići s njim na nekoliko 
minuta... pa, Isprva nisam vjerovao jer sam u drugim prilikama tijekom prošle godine bezuspješno pokušavao 
"forsirati ovu temu", ali on je rekao: "U redu je, rekao sam timu da ću te tamo odvesti"... Bio je pametan i 
iznenadio me, ne ostavljajući mi prostora da raspravljam o mogućnosti da sa sobom nosim kameru... Kad sam 
to najmanje očekivao, bio sam u maloj recepciji gdje se činilo da je krov bio u potpunosti materijal emitiranja 
svjetla okoline. 

Kada sam konačno shvatio da sam prevezen, imao sam nagli pad tlaka, a nekoliko minuta kasnije ležao sam na 
nekakvoj nosiljci, a mali doktor dodirivao rame. Imala je jako sladak pogled, tek sam tada shvatio koliko je 
Mythi ružan za svoje standarde... hehe... mala šala... jer znam da će ovu priču pročitati na bilo koji način. 

 
Tako, Odmah sam ustao osjećajući se potpuno dobro i kao inženjer počeo sve ispitivatipokušavajući razumjeti 
unutarnju dinamiku tog mjesta. Ulazimo u hodnik koji je više ličio na tropski dnevni boravak, osmerokutnog 
formata, s mjestima za sjedenje, vrlo udobnom rasvjetom i nekoliko biljaka u prozirnim kuglicama s vodom ili 
drugom tekućinom vrlo lijepog izgleda i raznim vrstama cvijeća u svakom kutu. Nisam mogao zamisliti da je 
takvo okruženje unutar malog tanjurića. Pa, kad sam razmišljao o odlasku u jedu ili najviše dvije ugodne 
prostorije da bih znao više, shvatio sam da sam na nečemu ogromnom sa mnogo hodnika, nekoliko soba, 
spavaonica i predsoblja. Bilo kakvo ožičenje, cijevi, dugmeta ili kontrole, ništa od toga... sve se kontrolira 
mentalno. Primijetio sam oko 18 ljudi ukupno, najmanje tri različite rase, svi vrlo prijateljski. Neki od njih su 
uspjeli uhvatiti me za ruku i pozdraviti me dok im je Mythi rekao da mi ovdje radimo...smiješno... 

 
Jedan od njih je Mythi predstavio kao "inženjera" posade po imenu "Tasid", objasnio je da je sve tamo 
molekularno programirano i odgovara na mentalne naredbe onih koji su odgovorni za određene funkcije u 
posadi. Odveo me da upoznam "strojarnicu", a sve što sam vidio bilo je 8 metalnih poluglobusa s većim u 
sredini, i nikakvu kontrolnu ploču ili buku u prostoriji. Pravo razočaranje za "inženjera nulte razine"!. Tražio sam 
da vidim "kontrolnu sobu" i on me odveo tamo. Konačno je bio panel! Ali, na moje razočaranje, nije bilo tipki ili 
svjetala koja su treperila, niti poluga ili joysticka. Operater je prešao rukom preko male oznake i strop je prešao 
od "metalnog" u posebnu plazma pozornicu i postao proziran kao kristal, i mogao sam vidjeti sve što se događa 
izvan broda i tada sam shvatio da smo potopljeni u oceanu! 

 
Kad sam pogledao u pod, pod je također bio proziran, odnosno, kad je zapovjedio, cijela soba je postajala 
prozirna, kao da lebdimo u staklenom mjehuriću, s okomitim i horizontalnim pogledom od 360 stupnjeva... Sve 
smo mogli vidjeti izvan svemirskog broda, mogao promatrati svaki detalj vanjskog okruženja. Nadrealna stvar. U 
tom panelu je bio okrugli okvir poput velikog metalnog obruča od 2 metra kojeg sam se sjećao da sam vidio u 
nekoliko drugih prostorija, pitao sam ga za to i on je tražio da pitam nešto za sustav... Pitao sam za tvornicu 
svemirskih brodova i počela se formirati 3D slika, mogao sam jasno vidjeti planet, a sustav me odveo u tvornicu 
gdje su sklapali stotine brodova nekoliko formata... Osjećao sam se izgubljeno u svemiru... onda sam vidio kuću 
u kojoj živi Mythi, i cijeli susjedstvo...ne bih ga napustio ni zbog čega, što više, da dođem proučavati ovaj komad 
stijene s njegovim neukim mravima...ali zato su ipak peta razina... 

 
Odjednom sam osjetio neku zanimljivu aromu, malo podsjećajući na vaniliju, pa sam pitao za hranu, gdje drže 
zalihe hrane, kakve tamo imaju, a neki su mi objasnili da hrane nema...imaju terminal u "blagovaonicama" koje 
doslovno "materijaliziraju" hranu koju želite, a ta hrana dolazi iz "zaliha stanice" specifičnih za svaki planet bilo 
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koje rase koja radi na svemirskoj letjelici, odnosno s druge strane tog " stroja" je trajni portal na bilo koje mjesto 
kome pripadate. Nezamislivo! 

 
Kad sam shvatio da vrijeme prolazi, pitao sam kako se sve može smjestiti u svemirski brod od maksimalno 80 
metara promjera i 10 metara visine, a oni su mi objasnili još jednu tehnologiju za koju nikad prije nisam znao, i 
još uvijek ne razumijem kako radi. Rekao mi je da je sve na drugom planu, povezano s tim brodom, a cijela 
unutrašnjost broda je kao stalni portal, odnosno kad si u tim sobama, hodnicima ili u salonima, nisi baš na 
brodu, nalazite se u rezerviranom prostoru paralelnom s tim brodom, ali to je sastavni dio broda, čudno, ova 
fantastična tehnologija pruža sjajno okruženje u malom prostoru... poput magije... oni zovu "prostorno 
prestrojavanje". "Program" koji sve to kontrolira radi u stvarnom vremenu i kao da prelazite iz jednog okruženja 
u drugo, a da ne mijenjate ni osvijetljenost ni temperaturu. Nema vidljivog središnjeg superračunala, sve je 
programirano u molekularnoj strukturi broda... Struktura kontrolira unutarnju okolinu, polja sile, pokretljivost i 
upravljivost broda itd... Možete li zamisliti ovakvu tehnologiju? "Inženjer" mi je mirno rekao da je ta tehnologija 
"prostornog prestrojavanja" za njih nova, ima nešto više od 500 naših godina, ali je tek posljednjih desetljeća 
prilagođena je za službene letjelice. Pitao sam kada bi brod doživio nesreću, što bi se dogodilo s ovom 
tehnologijom? Kakav bi bio izgled broda? Na što je on odgovorio: dobro, ako brod iz bilo kojeg razloga ne radi, 
bio bi kao prazna školjka, 

unutra se neće vidjeti ništa i nikakva posada. Možete li prijatelji zamisliti koliko sam se malen osjećao s 
njegovom jednostavnošću s obzirom na tehnologiju za koje će nam trebati tisuće godina da je postignemo? 

 
Pa sam pitao zašto elite moje planete pokušavaju ukrasti vanzemaljsku tehnologiju ako je nemaju mogućnosti 
kopirati? na što je odgovorio: "oni ne traže napredne tehnologije, traže drevne tehnologije, koje će vaši 
znanstvenici vjerojatno bolje razumjeti, brod poput našeg im nije bitan, ali brodovi koji su pali prije 1000 godina 
ili više koji sadrže konvencionalnije tehnologije, što bi omogućilo reinženjering na nekim od ključnih 
funkcionalnih ili strukturalnih detalja". Iz ovog objašnjenja u mojoj je glavi postalo puno jasnije o "velikim 
naporima" elita u želji da se dočepaju ovih starih brodova i artefakata, drevnih olupina na Mjesecu, pa čak i 
Crnog Viteza. U ovom trenutku Mythi mi je dao znak da je vrijeme da idem i pozdravm se sa svima, vrlo 
prijateljskim ljudima. Ispričao sam se zbog uplitanja u njihove poslove i ušao u sobu u koju sam stigao na brod i 
prije nego što sam primijetio da sam se vratio tamo gdje sam bio, pozdravio se s Mythijem i zahvalio mu na 
inicijativi koju je imao za mene. Jedini zaključak koji bih mogao donijeti u ovoj prilici, je da smo još toliko 
zaostali da boli razmišljati o tome. Nadam se da će vam ovo dati kratku ideju o tome što zapravo još jesmo. 

 
Živjeli! Kapetan Bill – veljača, 2014 

 
 
 

Video 114 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrnaesti – 24. ožujka 2014. 
 

- Prijatelji Imao sam posla daleko odavde, ali sam se vratio. Što se tiče planete, kao što sam ranije rekao, 
pacifički vatreni prsten pokazat će znakove preopterećenja u smjeru kazaljke na satu, promatrajte ovaj 
faktor. Ovo je bio dugo očekivani trenutak u planu vaše elite za spajanje prirodnih hitnih situacija, sa 
unaprijed utvrđenim planovima za vaš narod. Vrijeme dolazi. Vaše nuklearne elektrane trebale su biti 
dekomisionirane prije godinu dana, ali namjerno nisu bile Nekoliko nesreća može se dogoditi ili biti 
krivotvoreno kako bi izazvale previranja u populaciji. Kao što neki od vas možda znaju, imao sam upute 
da ne otkrivam informacije o lokaliziranim događajima, jer bi to moglo izazvati neku vrstu društvene 
reakcije, a mi nemamo dozvolu djelovati kao proroci. Ali mnogi od vas imaju sposobnost razumjeti 
nekoliko stvari između redaka naših razgovora i donijeti svoje zaključke. Da, posljednji trenuci testiranja 
održivosti vaših društava brzo dolaze. Pretpostavljam da većina vas uspijeva osjetiti napetost u atmosferi, 
osjećaj da bi se nešto moglo dogoditi  neizbježno. Pa, gotovo sve što prođe kroz 2014. dobro ili loše može se 
nastaviti i u narednim godinama. 
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P - Mythi, možete li locirati naš zrakoplov koji je možda doživio neku nesreću? 

 
- Mogli bismo saznati da imamo detalje činjenice, ali ne možemo se izravno baviti slučajnim događajima. Postoje 
tisuće letova vaših zrakoplova dnevno, a mi ne pratimo aktivnosti svakog od njih, zato što to nije naša stvar. 
Dakle, jedino što sa sigurnošću mogu reći je da nije bilo "otmice" tog zrakoplova od strane bilo koje 
"vanzemaljske" rase, jer ovu aktivnost nadziru Plejadini, i ništa se ne uklanja s planeta, a da to oni ne 
katalogiziraju. Ovaj događaj je najvjerojatnije rezultat nekih od vaših političkih neslaganja za stvaranje 
očekivanja ili brisanje bilo kakve jednostrane prijetnje. I Ne, neće biti invazije vanzemaljaca, ni Nefilim-a, ni Sivih. 
Bit će rasa koje podržavaju kolonije svojih predaka, i ništa više. 

 
- Kao što sam već rekao i davno, Rusija, Kina i Bliski istok su skupina koja nikada nije bila "integrirana" u 
frakciju elita koje kontroliraju planet. Uvijek su bili "trpljeni" i smatrani "građanima drugog reda". Ali 
problem je u tome što su se naoružale otprilike u isto vrijeme kad i vaše elite nakon posljednjeg svjetskog 
rata, imajući istovremeni pristup tehnologijama atomskog oružja koje su razvili vaši znanstvenici u 
Njemačkoj. 

 

- Geopolitičko ponašanje vaše planete ide prema mogućoj konfrontaciji ove dvije frakcije, a drugo, svi trendovi 
pokazuju, Rusi i Bliski istok "brinu" za Zapad, a Kina "za Aziju i Europu". Ne dajem datume, ali kao znanstvenik na 
ovom području kažem da će se ti trendovi ukorijeniti u vrlo kratkom vremenu, koristeći događaje, prirodne 
katastrofe i druge "planirane" katastrofe. Vidite, kasta vaših vladajućih elita isključuje elemente Bliskog istoka, 
Rusa, Židova ili Azijaca. Te su rase smatrali "drugom korisnom klasom" tijekom dugog razdoblja, a sada su postali 
"problem". Vrh vaše društvene piramide će pasti, a drugi "vrh" pokušat će se instalirati na njhovo mjesto, ali će 
imati iznenađenje, neće stići tamo kako žele, jer će ova kolonija slijediti pravila Galaktičke Zajednice, ubrzo nakon 
što se takav spor doista dogodi. 

 
- Mnoge svemirske letjelice su se već počele sporadično pokazivati, kako bi počele upoznavati ljude o našoj 
prisutnosti na planeti, čak i bez službene suglasnosti Galaktičke Zajednice koja je "zažmirila" na ove 
događaje. Velike flote svemirskih letjelica rasa, koje su ovdje posadile svoje sjeme, utemeljeni su u bazi 
Antarktika, koja šalje izviđačke jedinice na sve točke svijeta radi njihove konačne procjene. Svatko može 
poduzeti posebne mjere u odnosu na svoje etničke skupine, ako ih odobri Odbor Galaktičke Zajednice. 

 
 

P - Mythi, neki kažu da među nama živi klasa izduženih lubanja, to je istina? 
 

 
- Pitali ste me o Noćnim puzavcima, Sasquatchima, Sirenama, dupinima, Gmazovima, ali nikad me niste pitali 
koliko rasa inteligentnih bića živi ovdje na planeti. Valjda sam uvijek čekao da to pitanje nikad nije ostavljeno. 

 
- Pa prijatelji moji, da, postoji rasa koja potječe izravno od Atouna, ovdje na planeti postoje kolonije koje se 
održavaju više od 40.000 godina. Bili su tim koji se odlučio ostati u povlačenju kolonija kojima su upravljali 
Atouni, htjeli su omogućiti rasu ovdje i svi su izvorno bili volonteri. Kao takvi, bili su ovdje bez ikakve 
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originalne tehnologije, da počnu od nule i slučajno nisu uspjeli, ali nisu sigurni hoće li nastaviti na planeti u 
ovoj novoj fazi kolonije. Nekoliko puta su bili gotovo izumrli kada je planet prošao kroz globalne kataklizme, a 
proganjale su ih razne kulture ovih divljih vremena jer su "drugačiji". Vrlo su inteligentni, ali im nedostaje 
praktičnost implementacije rješenja poput običnih humanoida. Zbog svojih vještina, još od vremena 
Atlantide, bili su cijenjeni kao svećenici, oni koji su imali riječi neba, a bili su zaslužni za znanstveni i astrološki 
razvoj novijih ljudi poput Inka, Asteka, Maja, Egipćana, a trenutno rade sa redovima koji potiču iz ove sorte, i 
još uvijek vladaju planetom. Tijekom tih tisuća godina rođenja na planeti na nultoj razini, regresirali su s 
razine 3 na razinu 1 i prvi su primijetili promjenu razine planete. Oni su stanovnici planete Zemlje kao i vi koji 
ste također dovedeni ovdje. Oni su druga rasa, s drugim DNK, vrlo inteligentni, ali kako nisu praktični za 
preživljavanje, pridružili su se vašim elitama još od vremena posljednje globalne kataklizme u Egiptu i drže se 
u podzemnim kolonijama i na nekim vrlo specifičnim mjestima dobro izolirani od drugih društava, radeći u 
zamjenu za informacije "obavještajnih" službi. Služili su i služe kao ceremonijalni kontakti između raznih rasa 
Sivih i drugih vanzemaljskih rasa od, ranih vremena kolonizacije Atlantide do danas, razgovarajući s njima 
telepatski bez problema. Stoga su zadobili prihvaćanje i neograničenu zaštitu dominantnih elita. Mnogi od 
njih su radili sa znanstvenicima reptiloida dok su još bili ovdje, a mnogi sada žive i u koloniji na Marsu. Vidite, 
nisu loši; jednostavno su "ovisni". Imaju vrlo malo razmnožavanja, tako da rasa nije dobila veliki razvoj na 
planeti 

jer se trenutno nalazi u rasponu od otprilike 10.000 jedinki. Nemojte previše brinuti o njima jer ako elita 
padne, i ona bi mogli pasti. Čak i ako prežive, nisu borci, mislioci su, neće predstavljati nikakvu prijetnju. 

 
 

Video 115 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sto petnaest – 16. travnja 2014. 
 

- Prijatelji, u ovim vremenima, GZ se neće miješati u prirodu planeta jer, prema njima, planet doseže granice 
vrijeme za obradu koja se mora dogoditi da bi se nova konfiguracija dogodila za novu fazu. Arkturijanci 
uklanjaju spremnike pod pritiskom koji su postavljeni kako bi se proces dogodio u posljednjem mogućem 
trenutku, ostavljajući vremena da se više ljudi pripremi za podizanje vaših osobnih frekvencija. Prema 
trenutnim podacima, plus 2 posto stanovništva pridružilo se frekvencijskom opsegu kompatibilnom za 
koegzistiranje s "razinom jedan", popevši se na 24 posto od ukupnog broja. Taj "dodatak" osigurao je porast 
s 10 na 24 posto, odnosno isplatilo se. Planet više nije reformatorski planet; ljudi koji ostanu ovdje bit će 
stvarni korisnici planeta kao njegovog pravog doma, rase ljudi na planeti Zemlji. 

 
- Polovi će migrirati čim se ravnoteža sustava vrati u normalu. Kao što možete primijetiti da planet Venera 
postaje svjetliji na nebu, budući da su prvobitno odlučili promijeniti orbitu Venere u prikladnije područje za 
buduće naselje, sustav je zadržan nešto stabilniji zbog smetnji velikog objekta koji se nalazi u stacionarnoj orbiti 
u južnom kvadrantu planete Zemlje. Kako će sustav reagirati na promjene, GZ preuzima inicijative o tome što će 
u tom trenutku raditi njihovi znanstvenici. Mi saznamo smo tek kada počnu sa radom. Čekamo tektonske 
odgovore da vidimo što će se dogoditi s polovima. Međutim, prije samo mjesec dana Arkturijanci su pokrenuli 
kontrolne sonde postavljene na mjestima najveće napetosti, proces se tamo može dogoditi u prirodnom tijeku 
događaja bilo kada. Što se tiče Venere, vaši znanstvenici neće govoriti o tom slučaju, ali vaši astronomi 
amateri, ozbiljniji i kvalificiraniji, mogu pratiti ove promjene. Uz veliko kretanje brodova na Mjesecu, čak i 
vaši astronomi amateri mogu lako provjeriti realnost prisutnosti ove braće drugih rasa u lunarnim bazama. 
Bilo kojem brodu koji dolazi iz baze na Mjesecu potrebno je samo nekoliko minuta da bude ovdje u vašoj 
atmosferi, tako da je isto kao da ste ovdje u antarktičkoj bazi. 

 
- Znate da ne mogu davati informacije ili regionalna predviđanja o prirodnim pojavama, ne mogu utjecati na 
ovaj aspekt i ponašati se kao prorok ili nešto slično, ali imajte na umu da su činjenice pred vama, upotrijebite 
svoja zapažanja da intuitirate što bi trebalo biti pripremljeno. Svi ćete biti dobro jer ste svjesno spremni 
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suočiti se s bilo kojom činjenicom. Imajte na umu da ste vi jedino to što će vas pokušati uništiti, a ipak nećete 
uspjeti jer ste neuništivi. 

 
- Inteligentne rase koje dugo žive na planeti i koje su još uvijek ovdje su: 

 
- Poznate su različite etničke skupine humanoida našeg tipa. 

 
- Potomci Atouna, grupa koja je ovdje ostala svojom voljom na probnoj bazi. Ovo je rasa koja djeluje kao 
"savjetnici" vaše elite u zamjenu za sredstva za preživljavanje. Vrlo inteligentna bića s IQ-om od preko 160, 
ali malo praktična za ručnu izradu stvari. Jedina anatomska razlika je u tome što imaju izduženu lubanju i 
nemaju nepce. 

 
- Dvije rase vodenih humanoida koji su bića poput vodozemaca koji dišu. Izgledaju humanoidno s 
križanjem morskih sisavaca kao što su dupini, i vrlo su stara rasa, koja je više od 50.000 godina na planeti. 

 

- Izolirane grupe humanoidnog tipa koje zovete Sasquatch. Rasa koju su ovdje posadili drevni reptiloidi, da 
rade kao robovi i za "pomoć u lovu", ali ono što nije radilo na zadovoljavajući način; bili su prepušteni 
svojoj sudbini. 

 
- Izolirane skupine drevnih bića povezanih s vašom mitologijom zvanom Satyr, a potječu iz drevnih DNK 
eksperimenata koje su napravile drevne reptilske rase koje su posjećivale planet prije više od 30.000 godina. 
Ovo je jedna od rijetkih starih eksperimentalnih rasa koja je do danas preživjela u malim izoliranim 
skupinama u negostoljubivim dijelovima planete. 

 
- Izolirane skupine bića podrijetlom iz rase insekata koje zovete Noćni puzavci (Zigs), a koji su dobro povezani 
sa Sasquatchom. Došli su ovamo proučavati životne oblike u vašoj fauni insekata (što je sjajno), a završili su 
na planetu, iako su još uvijek imali svoje brodove za povratak na matičnu planetu, odlučili su ostati ovdje i 
zadržati iskustva i slati izvještaje znanstvenoj zajednici njihove planete. Insektoidi misle drugačije od nas, 
ponekad je teško s njima filozofirati o drugim pitanjima osim njegovih dužnosti i smjernica. 

 
- Izolirane skupine reptiloida, i određena rasa Sivih koji rade s njima, a koji su bili blokirani u bazama 
vaših vladinih laboratorija i nisu mogli napustiti planet zbog zabrane kretanja reptilskih brodova na 
planetu od 2012. 

 
- Izolirana skupina hibridnog podrijetla koja je živjela i preživjela tisuće godina u zabačenim planinama Tibeta. 

 
- Mnogi Plejadini koji žive u vašim zajednicama kao promatrači barem stotinu godina, mnogi od njih se 
smatraju "Zemljanima", jer su ovdje rođeni već više od dvije generacije. Ne mogu utjecati na vaša društva 
samo održavaju stalni kontakt s timovima koji su pojačali nadzor na planeti nakon što je vaša vojska 
detonirala prvu nuklearnu bombu. 

 
- Rasama koje su morale živjeti izolirano zbog svojih velikih razlika od većine humanoidnih rasa, kojima 
je tehnološki razvoj praktički bio onemogućen, jer nisu mogli razotkriti svoje grupe, ali to ne znači da je 
to utjecalo na njihov mentalni i duhovni razvoj. 

 
- Druge rase braće koje ćete sresti u kratkoj budućnosti kao što su Plejadinci, Arkturijanci, Camelopardalis, 
Atonianci, Aldebaranci, Alkaidanci, rase sa Sirius-a, Chithoks-a, i Rigel Centaurs-a među mnogim drugim 
rasama, neke će biti "slatke" vašem konceptu, druge bit će "ružne", ali ćete s vremenom naučiti da je fizička 
ljepota relativna u odnosu na ono što osjećate u prsima. Anatomija ovisi o prilagodljivosti razvijenoj za život 
u drugim sredinama, stoga će vam Arkturijanac uvijek biti "čudan", ali ako ga upoznate s ugašenim svjetlima, 
ono što bi vaše "iznutra" osjetilo, je prijateljstvo koje rado dijele s drugima. Širi koncept življenja između 
različitih rasa, je sposobnost živjeti s razlikama i razumjeti da ono što donosi sreću vama može biti druga 
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stvar koja daje sreću drugom biću. Svaka rasa ima svoje prioritete i težnje; odgovara galaktičkim zajednicama 
pokušavaju pomoći svakome da postigne svoju dobrobit, a da pritom ne utječe na dobrobit svog susjeda. 
Nažalost, na vašoj planeti, između etničkih skupina iste rase, te se razlike ne poštuju. Zbog toga će planet 
možda imati pravo ući u zajednicu koja teži harmoniji, ali će se morati filtrirati tako da društvo bude na 
prihvatljivoj razini razumijevanja. 

 
- Kad pomislite da je sve izgubljeno, budite sigurni da ćemo vam pomoći pronaći rješenja. Budite svi dobro! 

 
 
 

Video 116 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šesnaesti – 07. svibnja 2014. 
 

U ovom susretu imat ćemo odgovore na pitanja većinske znatiželje. 
 

P - Mythi, prijatelj pita o megalitskim konstrukcijama nedavno pronađenim u Sibiru, s blokovima granita do 
3000 tona, tko je to napravio i zašto? 

- U vrijeme kada su te zgrade postojale, ta regija nije bila hladna nego umjerena, izvan arktičke regije jer je 
vaš antarktički kontinent također bio zelen i dalje od geografskog južnog pola u to vrijeme. Govorimo prije 
između 14 i 12 tisuća godina, otprilike u vrijeme kada je Crni Vitez Arkturijanaca sa satelita Epsilon Boötes 
prebačen iz lunarne baze u Zemljinu orbitu. Budući da ovaj satelit prati sve naknadne promjene u kori planeta 
i njegovih ljudi. Te su građevine podignute u današnjem Sibiru za zaštitu i kao stanice za proizvodnju 
električne energije kolonijama koje su nadzirali Arkturijanci Boötes-a, doseljenici tog vremena. Zaštita bi bila 
od napada reptiloida koji su pokušavali prisilno kolonizirati planet koji su oni smatrali "lovnim područjem". 
Ako nastavite s istraživanjem na tom mjestu, otkrit ćete da u regiji postoje i veliki drevni podzemni objekti, 
kao i različiti artefakti tog vremena. Mnogi silosi s energetskim oružjem još uvijek su razasuti po regiji i ostaju 
neosvojivi kroz svoja polja sile molekularno programirana u njihovim sirovinama. Ljudi koji su tamo živjeli bili 
su dio velike unije društava Atlantide i također su premješteni kada su dosegli razinu jedan. Planet bi još 
tisućama godina ostao nula, pa više nije bilo kompatibilno sa slijed razvoja tih društava. Tektonsko 
restrukturiranje koje se dogodilo, potopilo je nekoliko kolijevki civilizacija, uglavnom Atlantide, Brazilije i 
Saksas-a, koje su bile raštrkane po raznim dijelovima planete. Svi ovi gradovi su još uvijek potopljeni i tako će 
biti sve dok ih neke druge tektonske promjene, nadajmo se, ne vrate na površinu kao relikvije dobrog starog 
vremena koje se dogodilo ovdje na planeti. Da bismo vam dali ideju, oni su već imali antigravitacijska vozila i 
alate i kružili su planetom sa tim strojevima. Oni su samo koristili čistu energiju pa su vam u ostavili planet u 
dobrom stanju. Isto se ne može reći za vas, budući da će se planet morati reciklirati kako bi se eliminiralo sve 
što je u prirodu bačeno bez poštovanja, kao nepromišljenog pokušaja samouništenja vaše biološke ravnoteže 
u cjelini. Ali, više od 20 posto vas više nije nesvjesno ovih činjenica i želi poštovanje i ravnotežu. Budući da će 
ovi naslijediti zemlju. Vidite moji prijatelji; mnoge stotine civilizacija prošlo je planet u posljednjih 100 
milijuna godina. Morate znanstveno dokazati da ste izabrani da kronološki sastavite prvu razinu društva koja 
će nastaviti na planeti koja je slučajno prešla razinu jedan u vašoj generaciji. Ovo je prekretnica, promjena u 
Eri, stavljajući planet na kartu planeta koji će sudjelovati u kolektivnom razvoju kao braća svih planeta na 
prvoj razini Galaktičke Zajednice. 

 
 

P - Prijatelj pita ako GZ neće dopustiti masovno istrebljenje, kako će se nositi s rastom stanovništva? 
 

- Pa, objasnit ću, vidiš, planet Zemlja u trenutnom kontekstu onečišćenja koje stvaraju vaša društva ne bi 
mogla preživjeti u smislu prirode, s više od 600 milijuna zagađivača. U novoj fazi koja treba započeti s 
pristupom novim tehnologijama, s energijom u izobilju, poštivanjem prirodnih resursa, odgovarajućom 
kontrolom klime, vaša društva više neće morati brinuti o ovim detaljima. U optimalnim tehnološkim 
uvjetima, planet Zemlja mogao bi bez štete uzdržavati 70 milijardi ljudi, ali samo ljude s razine jedan kao 
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svjesne učesnike. Ali postoji točka ravnoteže u svim planetarnim društvima. U svakom trenutku vaše društvo 
će se prirodno uravnotežiti bez obzira na bilo koju umjetno poduzetu radnju. Ravnoteža se također može 
postići dodavanjem drugih kolonija koje možete implementirati na drugim planetima, tako da život može biti 
zanimljiviji nego što mislite. 

 
 

P - Još jedan prijatelj pita jesmo li već na planetu prve razine, zašto vi prijatelji ne možete dobiti pomoć na 
primjer da eliminirate neke vrste bolesti i drugih bolesti koje nas sada pogađaju? 

 
- Prijatelji, planet prilagođava razinu jedan kako god može, nije problem sama planete, već ljudi koji na njoj 
žive. 24 posto koji će ostati ovdje nema razloga za brigu, budući da se frekvencija planeta oslobađa lažnih 
harmonika, zlo i bolesti će se prirodno raspršiti u društvima. U točnom trenutku tranzicije kroz koju prolazite, 
ne možemo intervenirati jer službeno nema "planetarnog društva" koje je zapravo donijeto na planetu 
Zemlju. Možda se čini da nismo voljni pomoći, ali zapravo se u ovom trenutku ne možemo uključiti u 
prilagodbe uzrokovane nedoličnim ponašanjem vašeg vlastitog društva. Veliku većinu vaših trenutnih bolesti 
prouzročili ste sami sebi. Društveno oslobođenje od trovanja koje proizvodi vaša elita bit će prvi korak za 
početak 

iskorjenjivanja mnogih današnjih bolesti. Naši sustavi oporavka tijela rade s genetskim manipulacijama na 
molekularnoj razini, nisu programirani za rješavanje vrsta "problema" koje nastaju programiranim raznim 
vrstama trovanja, kojima ste do sada bili podvrgnuti od djetinjstva do starosti. Kada možemo stupiti u izravni 
kontakt s vama u društvenom smislu, naši se sustavi mogu programirati da to učine sa svim uključenim 
varijablama, a mnogi od vas mogu biti potpuno izliječeni i vraćeni u izvorno zdravlje. Nadamo se da neće 
trebati dugo da se dogodi. Mnogi koji nas smatraju "zlima", imat će priliku zahvaliti novoj braći tijekom ove 
nove faze razvoja. Nažalost, mogu dati samo savjete koje sam vam ranije dao jer bih bio strogo upozoren ako 
pokušam biti neka vrsta iscjelitelja bez stručnog znanja. Mnoga djeca koja su već rođena na razini jedan imat 
će abnormalnosti DNK koje omogućuju vama nepoznate sposobnosti, ali to je normalan razvoj. Čak i uz 
potpunu harmonijsku neusklađenost, neki od ovih fenomena već se događaju u različitim društvima na 
planeti. Ljudski će rod od sada kretati na bolje. 

 
- Prijatelji, budite svjesni da se tektonske promjene čekaju da se planet preuredi, nemojte se brinuti zbog 
neizbježnog, pokušajte paziti da vaše obitelji budu najbolje moguće u slučaju događaja u blizini geografskih 
područja na kojima se trenutno nalazite. U ovim vremenima svi ćete svjedočiti mnogim čudnim stvarima koje 
se događaju u vašoj atmosferi, koje su rezultat prirodnih interakcija procesa globalnih promjena u kombinaciji 
s nesigurnim i osvetničkim pokušajima manipulacije atmosferom koju doživljavate od vaših vlada. Priroda će 
krenuti pravim putem da se planet reciklira u cjelini i idealan je za sadašnje i buduće generacije. Ova 
činjenica će sve vas natjerati da raskinete veze s sadašnjim manipulatorima planete i steknete pravo na 
formiranje pravednijeg društva za sve koji će sudjelovati. 

 
- Strpljenje je vrlina svojstvena samo ljudima koji su bolje upoznati s činjenicama, shvaćajući da ništa nije 
točan slijed, već unija povezanih događaja koja može postaviti stvarni slijed budućih događaja. Sudbinu 
generacije osmišljava ovaj slijed događaja koji se dodaje na vremensku liniju tog društva i kamo vas 
može odvesti. 

 
Budite dobro i u miru prijatelji moji. 
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Video 117 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto sedamnaesti – 16. svibnja 2014. 
 

P – Mythi, ove fotografije su sa ruskih satelita koji kruže oko Saturna, i čini se da je svemirski brod ilslično. 
Možete li nam reći nešto o tome?    
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- Ovi matični brodovi su veći od Zemlje i pripadaju rasi potomaka Arkturijanaca koji žive u Camelopardalisu, 
istoj rasi koja je ovdje odgovorna za održavanje nekih stacionarnih registara, kao satelit Crni Vitez, za društvo 
Boötis u zajedničkom pothvatu između njihovih civilizacija. Ovi brodovi su vrlo, vrlo veliki, i nose veliku 
rudarsku opremu i rudarenje. Oni također hvataju cijele asteroide sastavljene od naručenih minerala, tako 
što ih iskopavaju u Oortovom oblaku. Čak i na vašim vlastitim snimkama iz NASA-e preko Hubble teleskopa, 
ponekad prikazuju te brodove u svemiru namjerno ili slučajno. 
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Promatrat ćete ove vrlo velike brodove Camelopardalis kako kruže Sunčevim sustavom jer imaju baze 
raširene po cijelom sustavu. Na Jupiteru i njegovim mjesecima, na Saturnu održavaju veliku bazu 
heksagonalnog rudarenja na sjevernom polu planete kao i ekstrakcijske stanice na raznim mjesecima. Na 
Marsu drže opremu i umjetne mjesece koji su operativne baze. Uran, Neptun, Venera, Merkur, čak i maleni 
Pluto imaju baze za istraživanju minerala. Napustili su rudarenje na Zemlji odlukom Galaktičke Zajednice prije 
oko 11.000 godina, za koloniju koja je bila namijenjena humanoidnoj kulturi. Ali oni drže na Mjesecu 
ekstraktivne baze koje rade do danas. 

 
- Ako imate sposobnost obratiti pažnju na svoje sunce putem satelita, vidjet ćete mnoge od ovih sjajnih 
brodova raznih rasa kako pune svoje plazma baterije, pretvaraju energiju koju oslobađa sunce. Energija 
plazme se koristi u cijelom brodu za unutarnju upotrebu, osvjetljenje, grijanje, polja sile, instrumentaciju, itd. 
... Za navigaciju imaju unipolarna magnetska polja, koja generiraju antimateriju u najsuvremenijim 
konceptima tehnologije za izgradnju svemirskih brodova, kako bi bila stabilni izvor, i ne treba je puniti tijekom 
životnog vijeka broda. Stoga će najbolje mjesto za parkiranje velikih brodova uvijek biti blizu sunca sustava. 

 
 

P - Mythi, imamo ovu snimku ruske rakete koja nosi komunikacijski satelit koji je prije nekoliko dana "oborila" 
sonda. Možete li malo rasvijetliti to? 
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- Sonda Pleiadinaca oštetila je raketu iz jednog razloga; nije bio samo vodeći komunikacijski satelit. Sonde 
obaraju raketu samo ako je nosila nuklearne bojeve glave u teretu, to je nešto što nije otkriveno u ovoj priči. 
Rekao sam i ponavljam, Plejadini neće dopustiti oružje za atomsko uništenje i uništit će sve što je s njima 
pušteno. Sonde su stotine puta brže od bilo kojeg projektila koji možete proizvesti tako da nema izlaza. Neće 
biti druge šanse da čak i eksplodiraju atomske projektile u Van Allenovom pojasu ili potajno pošalju još jednu 
raketu protiv lunarnih baza, kao što su to učinili prije mnogo godina. Ako ne znate također ću vas obavijestiti 
da su "oni" pokušali srušiti satelit Crni Vitez s dva projektila koji su presretnuti prije nego što su stigli do cilja. 
Kako to nije uspjelo, posada Columbije pokušala je postaviti eksploziv kako bi poremetila satelit i srušila ga 
na  Antarktiku, kao što sam vam već rekao, i Columbia je deaktivirana od strane sonde 2003. kao posljednje 
upozorenje.  
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P- Mythi, neki inzistiraju na insinuaciji da je Veliki hadronski sudarač pokušaj otvaranja portala, znam da ste već 
pričali o tome, ali želite li nam dati više detalja? 

 
- Prijatelji, najskuplji materijal na svijetu bi s ovom vrstom tehnologije dobio anti-materiju, problem je što ne 
možete podnijeti izolaciju čestica na potrebnoj kvantnoj razini. Drevni portali mogli bi se simulirati takvom 
arhaičnom tehnologijom, ali služe samo za komunikaciju, a ne za teleportaciju materije. Smjernice za 
sastavljanje ovih generatora potpomognute su "dugačkim lubanjama" (Atounima) koje su surađuju s vašom 
vladom. Galaktička Zajednica će spriječiti svaki pokušaj otvaranja portala bilo koje vrste koji napušta Zemlju, 
dok ne bude prepoznati kao učinkovit član zajednice. Portali u tehnologiji danas su virtualni i mogu se 
otvarati iz daljine bez potrebe za velikim instalacijama ovog tipa. Portal s trenutnom tehnologijom može se 
pojaviti i nestati bez ikakvog utjecaja na okolinu, potpuno neprimjetno. 

 

- Kao informacija, Arkturijanci su u velikoj operaciji razgraničavanja područja planeta, možda ćete početi čuti  
zvukove i vidjeti marke u tlu i obalnim granicama. Te su granice kao geofizički senzori koji generiraju točnu holografsku 
vizualizaciju tektonskih kretanja pod bilo kojim kutom i tako daju početne točke kretanja omogućujući radnje koje se 
mogu poduzeti tijekom slijeda prirodnih događaja. Postoje mnoge varijable u prirodnim procesima pa je ovo najbolji 
način da dobijete dinamičku kartu tih manifestacija. 

 
- Znam da je nekima od vas teško čekati promjenu, ali vrijeme ima subjektivnu važnost ovisno o tome koliko je 
uključen onaj tko prolazi kroz vremensku liniju određenog fizičkog razdoblja. Ništa kao dan za danom da 
događaji prođu u pravo vrijeme za sve nas. 

 
Budite sa svjetlom i mirom prijatelji moji. 

 
 
 

Video 118 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto osamnaesti – 28. lipnja 2014. 
 

- Drago mi je što sam opet među vama. Morali smo ići u pomoćnu misiju u koloniju nulte razine koja živi u 
šestoj orbiti mjesta koje zovete Gliese 876 koje je gotovo izumrlo, zatečeni iznenađenjem od strane agresivne 
rase insektoida . Nažalost, sa insektoidnim rasama je vrlo se teško nositi, i najčešće jednostavno zgrabe ono što 
im treba, a da ne brinu za bilo čije zadovoljstvo. Ali sada se preživjele zajednice reorganiziraju uz pomoć 
"nebeskih astronauta" kako nas zovu. 

 
- Prijatelji, trenutno ne mogu fotografirati niti dopustiti fotografiranje bilo čega što bi moglo uzrokovati 
neopravdane društvene promjene. Pozvan san da pazim zbog ovih društvenih studija koje uključuju Zemljane, 
ali mi to nije potpuno zabranjeno budući da ne prelazim određene granice. Naši sustavi za snimanje nisu 
kompatibilni s vašim sustavima. Koristimo tehnologiju koja holografski oblikuje slike na molekularnim razinama 
bez ekrana, koje je nemoguće transformirati za vašu vrstu slika. Te informacije možemo mentalno proslijediti 
između nas i drugih osjetljivih humanoida. Stručnjak može čak i pregledati pacijenta ovom vrstom holografije 
jer može otvoriti pacijenta i promatrati, jer sustav pokazuje ne samo sliku nego i sve što je u njoj. Znam da je to 
u ovo vrijeme teško razumjeti, ali molekularna holografija zapravo molekularno kopira detalje u cijelom dizajnu, 
kao da je to vaša nuklearna magnetska rezonancija koja stvara statične rezane slike, samo da naši sustavi 
proizvode kopiju slike materije na molekularnoj razini stvarnog prostornog pozicioniranja koja je točna kopija 
unutarnje i vanjske materije uključene u oblik slike, svih stanica simultano na molekularnoj razini. Pa 
prestanimo pričati o stvarima koje trenutno nisu važne. 

 
- O pitanjima koja su postavljena nakon što je CB objavio video o posadi vašeg broda Columbia, kada je 
uništen po drugi put pokušajem rušenja satelita Epsilona Boötisa 2003. godine, moguće da su Plejadinci 
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povukli posadu teleportacijom organske tvari prije nego što su poslali poruku vašim vladama. Kao što vidite, 
nijedno tijelo nije viđeno kako pluta u blizini olupine.Nemamo pristup podacima o vojnim akcijama Plejadina, 
ali to se trebalo dogoditi, i ovih sedam osoba je sada u njihovom pritvoru. 

 
 

P - Mythi, je li istina da je odcjepljena skupina Plejadinaca odlučila prebaciti više od deset tisuća članova Kabala 
sa planete? Prema informacijama koje su se dogodile 15. ovog mjeseca lipnja... 

 
- Prijatelji moji, vi ne poznajete Plejadince. Nema i nikada neće biti "disidenata" za posade koje sudjeluju u 
kontroli uspostavljenoj za ovaj planet. Trenutno se sve na planeti prati. Ne razumijem kako neki od vas mogu 
zamisliti da bi se to moglo dogoditi, pogotovo kada je u pitanju zaštita onjh kojima najmanje treba zaštita, a 
to su vaše elite. Ono što vam mogu proslijediti jest da je došlo do većeg kretanja brodova između kolonija 
reptiloida s Marsa i vaših vlada. Mnogi od vas možda ne prihvaćaju ili ne vjeruju u postojanje reptiloidskih i 
ljudskih mješovitih kolonija na Marsu, ali jednog dana, ne tako daleko, prisjetit ćete se svega o čemu sam vam 

pričao. 
 
 

P - Mythi, mnogi se pitaju događa li se nešto što bi spriječilo ispaljivanje raketa u operacije u Zemljinoj orbiti? 
 

- Ne izravno. Bilo koji uređaj koji sadrži nuklearni materijal za vojnu ili znanstvenu upotrebu u slučaju da 
bude otkriven neće biti pušten za postavljanje u vašu gornju atmosferu. Šteta koja je učinjena što je 
rezultiralo stvaranjem dva međusloja zračenja u Van Allenovim pojasevima, rezultat je nekvalificiranih 
znanstvenih eksperimenata vaših vlada, i generirao mnogo strože smjernice za zaštitu planete u cjelini. Neće 
biti dovoljno inzistirati na tome. Plejadinske sonde su postavljene na svim ključnim točkama planete. 

 
- Vidite prijatelji moji, sve što vidite u ovom znanstvenom kontekstu predstavljenom javnosti je stvarnost 
stvorena da biste nastavili na kontroliranoj razini znanja. U vašim "70-ima, vaše vlade su već tada postavile 
mnogo napredniju svemirsku stanicu u orbitiu Marsa na kojoj su planirali postavljanje naselja uz tehnološku 
pomoć nekih reptilskih tvrtki. Ono što ovdje drže je samo jedna zatvorena pseudo znanstvena zajednica 
vaše planete. Stvarnost koju ovdje živite je stvarnost stvorena posebno da od većine pokrije cijelu 
znanstvenu aktivnost koju skriva manjina. Danas je više od 50.000 bića na Marsu, mnogi rade u režimu pod 
vojnom kontrolom, u provedbi infrastrukture koju su planirali za ovu novu koloniju kojom upravlja konzorcij 
čovjek- gmaz. Galaktička Zajednica nadzire ove aktivnosti, i Reptiloidi neće prenijeti vojne tehnologije 
povezanim ljudima jer bi to izazvalo izravnu intervenciju snaga daleko iznad onoga što imaju sve reptilske 
kolonije zajedno. 

 
- Razumijem logiku Galaktičke Zajednice u pogledu odgađanja velikih prirodnih događaja koji su trebali 
poharati planet. Vaše elite su poput požara koji se gasi zbog nedostatka mogućnosti kontrole, ponestaje kisika 
za izgaranje. Neki veliki brodovi spriječili su katastrofu presrećući iznimno opasne sunčeve emisije; 
Arkturijanci još uvijek kontroliraju neke ključne točke kore nakon "promjene smjernica" definiranim gore. 
Geomagnetsko polje planeta je difuzno, naši brodovi plove magnetskom interakcijom i sustav se cijelo 
vrijeme prilagođava kako bi održao korak s ovom asinkronom ravnotežom magnetske jezgre. Vaši 
geomagnetski polovi još se nisu dramatično pomaknuli zbog kontrole koju vrši veliki objekt koji lebdi nad 
južnim kvadrantom, ali ova energetska veza između objekta i jezgre planeta nekako zagrijava Antarktik 
iznutra prema vani, i možda se neće koristiti za duži period. Ovaj umjetni objekt rotira se istom brzinom 
planete i prati njegovu orbitu i aksijalno kretanje njene osi, tako da nema utjecaja na orbitalno ponašanje 
prema sustavu. Ne znamo točno kakvi su znanstveni planovi "Galaktičke Zajednice", ali ću vam prenijeti 
informaciju kad god sam upoznat. Došlo je do nekih promjena u tijeku događaja tijekom ovog perioda u kojem 
sam bio izvan sustava i prateći trendove tih promjena čini se da su odlučili staviti vašu elitu uza zid. 

 
- Prijatelji, iako opet neće zadovoljiti svih što imam za reći, vaši su vjerski romani ostavljeni kao smjernice sa 
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figurativnim jezikom, kako bi se osigurala linija pristojnosti i ponašanja zajednica od prije tisuća godina. 
Romane su prepisivale različite kulture i prilagodile ih svom narodu. Takozvana "Knjiga otkrivenja" je samo 
figurativni jezik, slijed događaja koji određuje smjer društva generiraju njegovi članovi, a ne opisni roman 
teoloških stavova. Svi ste sada u procesu savjesnosti, a ne podvrgavanju konceptima nametnutim od strane 
vladajuće manjine i iskrivljenim tisućama izmjena i dopuna. Savjest je ključna riječ, savjest da ste dio svemira 
punog života, i da je najbolje učenje ono koje generira znanje i razumijevanje unutar duše svakoga od nas. 

 
 
 

Video 119 
 

Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sto devetnaesti – 18. srpnja 2014. 
 

P - Želio bih znati ako je moguće, osnovnu strukturu ovog bolesnog saveza između zemaljskih elita i reptila. Imaju 

li Zemljani neke napredne (za naše mogućnosti) svemirske brodove i koliko (ako ih ima), koje bi bili veličine i 
izvedbe, pa dimenzije i broj članova posade. Isto bih volio znati i za reptiloide koji su povezani sa Zemljanima 
i ako posjeduju bilo kakav majčin, njihove približne dimenzije i oblike. 

 
- Vidite, Reptiloidi su stavili neke tehnologije u ruke vašim znanstvenicima kao što su nanostrukture, hladna 
fuzija, genetsko reprogramiranje i kvantna manipulacija nekim materijalima između ostalog, ali ne mogu 
ponuditi svemirske brodove ili tehnologije oružja, jer nisu izgrađeni od njih. Svoje brodove nabavljaju od 
proizvođača programiranih da se pokoravaju samo moždanim valovima Reptiloida jer sebi ne mogu priuštiti 
takvu vrstu programiranja.To je kao da možete dobiti avion koji ima "crnu kutiju" koja se pokorava samo 
određenoj frekvenciji mozga. Ovo programiranje i reprogramiranje je certificirano i registrirano u bazama 
podataka dopisnika Galactičke Zajednice. Ako se otkrije brod, a da nije registriran, smatra se "piratskim" i sve 
flote u službi u tom području bivaju obaviještene o njihovoj prisutnosti, i dopušteno im je presresti ga, 
pregledati teret i putnike. Ljudi još ne mogu dobiti nijedan brod ove vrste, vaši znanstvenici još uvijek 
pokušavaju nabaviti stare robusne brodove s tehnologijama koje se mogu kopirati. Reptiloidi nisu budale; 
nikada nisu napravili direktan prekršaj sa galaktičkim zajednicama, uvijek se pozicioniraju u granicama 
zakonitosti da ne trpe kazne. Oni znaju da što više drže ovisnost vlada o njihovom partneru, to će više dobiti 
zauzvrat. Brodovima koji prevoze opremu i osoblje s planeta upravlja posada Sivih (Greys), čiju moždanu 
frekvenciju također prihvaća kontrolni sustav ovih brodova. Reptiloidi imaju razne tipove svemirskih letjelica, 
od servisnih jedinica s cca. 60 metara s posadom od deset do dvadeset komponenti i do matičnog broda 
dužine preko 10 milja od 3 do 8000 posade. Oblici se razlikuju ovisno o namjeni svake letjelice i nemaju fiksnu 
preferenciju za modele jer nabavljaju jeftine zamijenjene letjelice drugih flota i šalju ih na reprogramiranja, 
stoga imaju razne tipove brodova. Mogao bi ih nazvati "trgovci otpada" kao što su i većina potomaka 
društava insekata. Postoji nekoliko klasa svemirskih letjelica prema primijenjenoj tehnologiji, resursima i 
načinu pogona. Uzimanje vaše osnovne abecede od A do Z bilo bi vrlo malo za sortiranje, već samo za 
ilustraciju, dok "humanoidna društva" naprednija koriste klase svemirskih letjelica od A do J, reptiloidi i 
insektoidi koriste većinu klasa od J do Z u većini slučajeva. 

 
 

- Prijatelji, samo kao podsjetnik, sustav "stvarnosti ponašanja" koji su razvile vaše elite vrlo je jednostavan. 
Vraćajući se malo prije, u vašem takozvanom "srednjem vijeku", vaša elita koristila se kao "matricu" da zadrži 
mentalno ropstvo svog naroda, sigurnost visokih zidina dvorca, sigurnost vaših crkava od sila zla i 
vještičarenja. Oni koji nisu bili dio ovog konteksta služili su samo za doslovno porobljavanje silom biča. Da 
biste preživjeli, uvijek ste plaćali "naknadu za zaštitu" koju su nametnule elite kako bi održale vašu 
"sigurnost". Danas više ne postoje zidovi dvorca, ali uz kontrolu tehnologije i sve energije proizvedene na 
planeti, vaša elita drži vaša društva u istoj "matrici" kao i prije, prodavajući sigurnost koju pseudo tehnologija 
pruža svojim korisnicima. Elite sada "porobljvaju umove" tehnologijama koje morate koristiti da biste bili dio 
sustava, inače postajete "jednokratni". Ili ste aktivni potrošač, ili ste “ništa”. Otprilike 80% vaše radne snage je 
sada porobljeno na ovaj način, uključeno je u "matricu" i ako je isključeno, ne znaju ništa drugo nego 
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gladovati ili postati mentalni zombiji. Da biste izašli iz ovog začaranog kruga, morate prijeći od mentalnih 
robova do vanjskih promatrača. Pokušajte jednom za svagda shvatiti da je to plan neprijatelja vaše 
savjesnosti, osiguravanje objekata mora se koristiti mudro, ne pomaže vam da imate najbolji GPS, a ne znate 
kako se orijentirati jednostavnim kompasom, ako nemate električne energije. 

 
- Pokušajte zamisliti da ste izvan ove "matrice", koristeći resurse koje sustav danas pruža, ali ne ovisi isključivo 
o njima za opstanak. Dok postoji, koristite prednosti koje možete, ali budite spremni preživjeti bez njih. Ako će 
zbog nekog prirodnog ili svrhovitog pokreta snaga, nestati za dugo razdoblje sa planete, pokušajte zamisliti 
preživljavanje izvan ovog nametnutog sustava. Cijeli sustav koji je do sada montirala vaša elita ovisi o 
uključivanju u utičnicu. Oni kontroliraju utičnice, a priroda može kontrolirati i "njih i njihove utičnice" ... Da je 
struja besplatna za sve s neovisnim proizvodnim jedinicama i dostupna svima, vaše elite više ne bi imale 
potpunu kontrolu. Pokušajte isključiti utičnice, pokušajte biti svjesni da ne možete dopustiti da tehnološka 
ovisnost porobi vaše umove, pretvarajući vas prijatelje u jednostavne marionete, kojima manipulira vaša elita 
koja je još uvijek dominantna. 

 
- Za one koji su se pitali o smeću i recikliranju u budućnosti, opisat ću stroj koji se široko koristi u kvantnom 
restrukturiranju materijala. Pretpostavimo da imate projekt vozila, na primjer jednog od vaših automobila. 
Dajete upute stroju o pojedinostima dijelovima vozila, karakteristikama materijala tih dijelova, tvrdoći, 
fleksibilnosti, bojama, završne obrade itd.. U komoru stroja stavljat ćete materiju u sirovine, u šipkama, 
prahu ili jednostavne ostatke ovih već korištenih materijala. Sustav će proizvesti apsolutno savršeno novo 
vozilo kao projekt uzimanjem potrebnih materijala iz komore za otpad. Ako propustite neke stvari, sustav će 
vas upozoriti i pričekati da se predmet koji nedostaje smjesti u komoru otpada. A sustav vas upozorava ako 
ste pogriješili u izračunu neke karakteristike nekog od komada kako biste optimizirali radnju planiranu za 
konačni set. Ova vrsta proizvodne opreme radi za proizvodnju svega što je dizajnirano, od igle do svemirskog 
broda. Kao što vidite, vrlo malo ili nimalo otpada koji bi se bacio u okoliš. 

 
- Za one koji su se pitali o mogućnosti perpetualnog motora, evo odgovora. Kada ovladate tehnologijom 
magneta sa samo jednim polaritetom (bilo pozitivnim ili negativnim) i ne konvergirajućim paralelnim linijama 
sile, takva oprema će biti uobičajena. Druga tehnologija za ovu svrhu je molekularno programiranje 
materijala koji mogu generirati toplinu i električnu energiju samo uz konstantnu molekularnu ekscitaciju, 
zauvijek. To je isti princip s kojim se zrake stvaraju u vašim oblacima pare (munje), samo što se one događaju 
neselektivno i nisu "kontrolirane". Ovo su neki koncepti molekularne kvantne mehanike koje možete koristiti 
u kratkom roku za rješavanje energetskih problema u novom društvu. 

 
- Arkturijanci su završili proces mapiranja sljedećih tektonskih promjena na planeti, i čim budem mogao 
imati neke detalje, priopćit ću vam. 

 
 
 

Video 121 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset jedan – 23. kolovoza 2014. 
 

Ovo su odgovori na mnoga pitanja nakupljena na istu temu. 
 

P - Mythi, kada umremo i odemo u četvrtu dimenziju, a što se događa s lošim elementima kojih ovdje ima puno? 
Postoji li neka provjera koja bi ih odvojila od normalnih ljudi? 

 
- Prije nekoliko godina citirao sam četvrtu dimenziju (Plava bića) i nejasno objasnio ciklus povratka u 
treću dimenziju. Ilustrirati ću ovu točku malo više, jer mnogi sumnjaju u ono što je rečeno. 

 
- Prijatelji, vrlo malo osoba iz treće dimenzije kada se rastjele ode izravno u četvrtu dimenziju, gdje su Plava 
Bića. Između treće i četvrte dimenzije postoji zona koju biste nazvali "limbus" ili "granična zona" u kojem 
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velika većina bestjelesnih provede neko vrijeme prije spašavanja Plavih bića i ulaza u četvrtu dimenziju, i 
posljedičnog ponovnog rasporeda za sljedeću reinkarnaciju. Ova međuzona je obavezan prolaz kao slojeva 
koji se transfiksiraju. Vaš um jednostavno odlazi na drugi sloj kada imate potrebnu gustoću za takav prelaz. 
Vaša aurična frekvencija je osobna i nije prenosiva. To je jedini način da postavite pozornicu, da ćete nastaviti 
svoj razvoj kao biće. Kao primjer, recimo da ste sada preminuli, a imate neriješene probleme ili "stvari koje 
treba popraviti" koje još uvijek remete vašu auru. Ako vam je frekvencija preniska, probudit ćete se na 
periferiji ove zone koja je, u sjeni, daleko od svjetlosti. Ova su predgrađa gdje se okupljaju svi duhovi s 
"mračnom aurom", štetni, nasilni, životinjski i neprikladni; je mjesto koje biste mogli nazvati živim paklom. 
Ovi ostaju na toj periferiji dok ne razviju svoju savjest dovoljno da se probude u boljem susjedstvu, i tako 
nastave putem. 
Vidite, kada vaša kvantna energija napusti fizičko tijelo treće dimenzije, ono je u protoplazmatskom 
stanju koje je vrlo blisko fizičkoj materiji. Još uvijek imate sva svoja osjetila kao što su glad, žeđ, bol, 
vrućina, hladnoća i poroci jer ste još uvijek vrlo blizu područja koje upravo napuštate. Ova međuzona je 
kao da ste tu fizički, morat ćete jesti, piti i skloniti se, i to će biti mjesto poput Zemlje, blato, insekti, 
životinje, šume i pustinje. Kako vi prijatelji kažete "slično privlači slično", svi koji se nalaze u ovoj "niskoj 
zoni" morat će se boriti za hranu i sklonište sa svojim vršnjacima. To može potrajati mnogo godina ili 
mnogo stotina godina, lutajući ovim područjem dok se ne mogu spasiti u bolje područje u zoni. Što je vaša 
aurična frekvencija svijetlija, vidjet ćete se u prikladnijem okruženju, sa svime što vam je potrebno za 
život, jelo, piće i lijepa mjesta za sklonište bez borbe, s pristupom pomoćnim tehnologijama za svoj razvoj 
i učenje. Tamo možete sudjelovati i pomagati u razvoju drugih savjesti, i imat ćete vremena da se 
prilagodite ovoj novoj stvarnosti, brzo proširujući vlastitu razinu znanja i savjesti. Kada budete spremni, 
probudit ćete se u novom danu već na stanici za ukrcaj u četvrtu dimenziju i dočekati će vas Plava Bića. 
Samo ako vam je aura dovoljno svijetla, vidjet ćete se izravno na ukrcajnoj stanici za mjesto koje bi se 
moglo nazvati "rajem", koristeći vaše književne izraze. Svatko od vas je isključivo odgovoran za mjesto 
gdje ćete se probuditi nakon svog bestjelesnog izlaska iz treće dimenzije.Nadam se da sam mnogima od 
vas malo više razjasnio ovo pitanje. 

 
 

P - Volonteri žele znati što očekivati i kada, što se može reći? 
 

- Oni koji su uistinu dobrovoljni, a ne samo ljudi koji čekaju eventualno individualno spašavanje, njima mogu 
koristiti sve posade koje trebaju komunicirati s neupućenim zajednicama. Zamislite poruku vaših medija pod 
kontrolom PTB-a koji govore da postoji napad vanzemaljaca i da smo neprijateljski raspoloženi, pozivajući 
ljude da nas pokušaju napasti, prije nego shvate da smo tu da pomognemo? Ako ove populacije otkriju da 
imamo njihove predstavnike na brodu, bit će lakše razumjeti objašnjenja koja se mogu prenijeti i olakšati 
ovu interakciju. Ako se ova prilika dogodi, svi će volonteri dobiti podsvjesne poruke zbog kojih ćete čekati da 
uspostavite kontakt sa posadom s kojom će komunicirati. Obitelji volontera bit će potpomognuti tijekom 
cijelog njihovog sudjelovanja u akcijama. Imajte strpljenja i pričekajte događaje. 

 
- Prijatelji, kao što vidite, vaš PTB gubi kontrolu nad situacijom nesposobnošću stroja koji je opremljen za 
izvođenje svih planiranih radnji, uključujući i ekonomski holokaust sustava. Plejadani su izvijestili da su tri 
nacije iz vaše regije zvane Azija koje su protiv nacija kojima dominira trenutna elita, instalirali sustav za 
generiranje skalarnih valova (slično kao i HAARP sustav) koji kruže oko planete u nekoliko desetaka točaka 
koji pokrivaju cijeli planet. U slučaju korištenja za "masovne činove depopulacije" sustav će se onesposobiti i 
uništiti za nekoliko sekundi sondama koje dežurno prate cijeli proces aktiviranja. Plejadini već neko vrijeme 
prate ne samo nuklearno oružje, već i svaki agresorski sustav koji se može upotrijebiti za usmjeravanje oružja 
protiv bilo koje regije. 

 
- U svakom slučaju, dobro pazite, neprijatelj vašeg neprijatelja neće uvijek biti vaš prijatelj ... oni mogu samo 
zauzeti staro mjesto da idu podjarmljivati narod na isti način, mijenjajući stari PTB za drugog istoga ili gorega. 
Analizirajući trenutnu situaciju i vrlo lošu kvalitetu groznih ljudi koji prevladavaju u vašim trenutnim elitama, 
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vjerujem da bilo tko može biti bolji od onih koji još uvijek održavaju ekonomsku moć na planeti. Budite 
uvjereni da ovaj put neće biti dopuštena kukavička djela jedne ili druge strane, to vrijedi za dvije frakcije koje 
se bore za kontrolu jer ovdje pratimo sva kretanja u realnom vremenu, a onda ćemo imati očekivani 
redoslijed posredovanja. 

 
- Ne mogu davati predviđanja o regionalnim događajima, ali važne činjenice mogu se dogoditi u sljedećih 30 
dana u pacifičkom vatrenom prstenu i na kopnu Sjeverne Amerike. U narednim danima Arkturijanci će 
dovršiti demontažu baze u blizini Kanarskog otoka i baze u Island-u, ostavljajući regije zbog prirode od sada 
pa nadalje. Planet klati na jezgri s obzirom na krhkost geomagnetskog polja, koje se prilagođava novom 
položaju a koji će se zadržati u sljedećim tisućljećima, i petlja se s klimom i frekvencijama otkucaja planete. 
Primijetit ćete smetnje na svojoj elektronici, posebno na slici i zvuku tijekom ovih podešavanja. Mnogi od vas 
primijetit će te promjene frekvencije otkucaja kao zujanje u ušima koje se tijekom dana može povećati i 
smanjiti. 
- Pazite na planete Sunčevog sustava, nekoliko čudnih promjena može se pojaviti u sljedećih 30 dana. Brzo 
sam se pojavio da razgovaram o tim problemima jer pomažemo u nekoliko istovremenih operacija na 
sustavu, i zapravo sam imao vrlo malo zatišja. Nadam se da ću ovdje biti češće, kako bih održavao informacije 
ažurnima. 

 
- Budite svi zdravo i dobro. 

 
 
 

Video 122 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset dva – 18. rujna 2014. 
 

Ovo su odgovori na mnoga pitanja nakupljena na istu temu. 
 

P - Mythi, rekao si da su duše koje su prošle iz nedavnog tsunamija već otišle na jedan od planeta 
pripremljenih za reinkarnaciju tamo, ali u drugom videu spominjete ove mnoge duše koje čekaju na 
reinkarnaciju u limbusu ili četvrtoj dimenziji. Kako je žrtva tsunamija dobila slobodno mjesto za reinkarnaciju 
tako brzo? 

 
- Vidite moji prijatelji, kao što sam već rekao, kada postoje situacije velikih prirodnih katastrofa ili ratnih 
akcija, u kojima je stanovništvo desetkovano, četvrta dimenzija ima "razinu prve pomoći" da primi ovu 
masu bestjelesnih. Oni će biti prebačeni u kolonije nulte razine i rođeni ne shvaćajući što se dogodilo, a sve 
pod kontrolom Plavih Bića. Kao da su tamo stigli u dubokm snu, i već bi bili poslani u novu reinkarnaciju 
kako bi nadopunili zaustavljeni ciklus. Ovaj sustav radi točno otkad je stvoren svemir u kojem smo mi 
kreirani, stoga ne brinite o rutinama nakon smrti, brinite da imate najbolju moguću razinu svjetlosti koja će 
proći kroz ove trenutke i biti prebačena na razinu kolonije jedan, ovdje na Zemlji ili na drugoj planeti. 

 
 

P - Mythi, kako možemo analizirati udaljenosti za tvoju točku gledišta? Postoji li ikakva korelacija između naših 
mjernih sustava i onih koje koriste druge kulture? 

 
- Kao što sam brzo spomenuo ranije u drugim razgovorima, detaljnije ću iznijeti informacije. Mjerni sustavi 
koje koriste civilizacije od prve razine na više, su ono što nazivate "decimalni", a ne mjere koje su osmislile 
vaše kulture kroz stoljeća kao palčevi, stopala, hvatišta, milja, liga, fahrenheiti, galoni itd. koji su 
međusobno nekompatibilni. Jedinstvo koje koriste galaktičke zajednice kao niža komercijalna jedinica, je 
ekvivalentno valnoj duljini ultraljubičastog svjetla u otvorenom prostoru, mjeri pribl. 100 jedinica vaše 
zvane "angstrom" jedinice. Prema vašem decimalnom sustavu, 100 angstroma predstavlja 0,000001 cm. Za 
usporedbu, vaš "metar" je ekvivalentan 100 milijuna te valne duljine. Nakon toga, sve ostale mjere su 
rezultirajući nazivi količine jedinica valnih duljina sadržanih u njima, kao što su vaši milimetri, centimetri, 
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metri, kilometar, itd. Mjere kao što su volumen, površina, udaljenost, brzina, su izravni rezultat tog 
decimalnog sustava čija je jedinica ekvivalentna bilo gdje u svemiru i prihvaćena od strane bilo kojeg 
društva sustava. 

 
 

P - Mythi, mnogi komentiraju da su vanzemaljci zainteresirani za naše metale poput zlata i srebra, ima li u 
tome istine? 

 
- Vidite, minerali poput zlata i srebra uobičajeni su u svemiru. Metal koji regulira vaš monetarni sustav je 
zlato pa ga smatrate "dragocjenim". Na vašem planetu ima mnogo nalazišta zlata, a neka se jednostavno ne 
iskorištavaju da se ne umanji tržišna vrijednost ovog metala među vašim društvima. Zlato obiluje na mnogim 
nenaseljenim planetima, i dio je mnogih artefakata koje proizvode druga društva. Zlato se nalazi toliko čisto 
da je mekano; mogao bi žvakati grumen a da ne povrijediš zube. U nekim slučajevima je gotovo kao tekući 

metal Živa, i ova dva metala se kemijski i atomski vrlo dobro kombiniraju. Merkur je najbliži brat zlata, s 
razlikom od jedne čestice u atomima, i zanimljivo, Živa je jedan od najčešće korištenih elemenata u 
molekularnom programiranju jer se može transformirati u beskonačan broj artefakata, iznimno tankih ploča, 
itd. i postići veliku tvrdoću nakon što su njegove molekule upućene da to učine. Živa je osnovni metal za 
početnike na tečajevima o molekularnoj manipulaciji. Konačno možete zaključiti da nema potrebe da neko 
društvo želi ukrasti vaše zlato, ono postoji u velikim količinama na planetima i asteroidima gdje nitko neće 
tražiti vlasništvo i lako se može uzeti u potrebnim količinama. A to se proteže i na sve druge metale i 
mineralne elemente, s vremenom ćete vi, naši prijatelji, uvidjeti da je rudarenje glavna aktivnost u 
galaksijama, sve industrijski napredne kulture imaju svoje odjele za nabavu sirovina i svoje transportne 
flote posebno za tu svrhu. Nisu svi resursi planeta neiscrpni, tako da ćete jednog dana sigurno imati i svoju 
rudarsku flotu. 

 
 

P - Mythi, sljedećeg 24. imat ćemo 30 dana predviđanja koje ste dali o promjenama u Sunčevom sustavu u svojoj 
posljednjoj komunikaciji, što se još uvijek može očekivati jer se ništa posebno nije dogodilo? 

 
- Događa se toliko toga, ali vas ne izvještavaju o ovim vrlo uočljivim promjenama. Atmosfera Venere se 
potpuno mijenja; Vaši su instrumenti vidjeli neke deklinacije rotacijskih osi. Nadao sam se da će vam vaši 
astronomi amateri dati informacije o tim događajima, ali čini se da neki još uvijek nerado išta govore. U 
svakom slučaju, znat ćete značajne orbitalne i fizičke promjene na planetima Sunčevog sustava, 
uključujući Taus. Ako budem mogao, pokušat ću vam bolje detaljizirati podatke bez da to kompliciram, 
kada već vaši sunarodnjaci to ne čine. 

 
- Samo kao upozorenje, PTB (Elite) su u posljednje vrijeme naveliko koristile atmosfersko manipuliranje. 
Unatoč tome što tektonski pokret stvara pukotine i vulkanizam u kori planete, oni pokušavaju izbaciti regije iz 
kolosijeka kako bi se ljudi usredotočili na područja u kojima će biti lakše kontrolirati akcije predviđene za 
planirano smanjenje broja stanovnika. Pokušat će okupiti ljude na određena mjesta, a neke mjere koje 
poduzimaju imaju za cilj osakatiti život u mnogim regijama , da započnu egzodus na mjesta koja su unaprijed 
određena. Lakše je uloviti ribu u velikom jatu nego raštrkanu po moru. Budite oprezni s masovnim 
cijepljenjem, nema prave epidemije ali se može "stvoriti" planiranim programom. Dvije frakcije koje žele 
zadržati kontrolu nad planetom u ovoj novoj planiranoj fazi dostižu vremensko ograničenje da pokušaju 
nadmašiti jedni druge. Azijske komponente su bolje pripremljene za preuzimanje kontrole, stvorile su sustav 
bombardiranja s frekvencijskim tipom HAARP, koji tvori barijeru poput polja sile na njihovim teritorijima za 
blokiranje radara, ulaznih kontrolnih signala na projektile, i za blokiranje mogućeg EMP napada. Čini se da 
stvari dolaze u konačnu granicu između dvije frakcije. 

 
- U vašoj svemirskoj stanici otkriveni su mogući sklopovi oružja koncentrane energije, koje je trebalo 
prenijeti rastavljeno na manje komade, ako se to potvrdi, stanica će biti trajno onesposobljena od strane 
Plejadinaca. 
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Budite svjesni činjenica. Budite svi dobro! 

 
 

Video 123 
 
￼Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset i treći – 16. listopada 2014. 

- Kao što ste već obavijestili, na Pluto-u smo već 19 dana vašeg vremena, provodimo promjene u znanstvenom 
kompleksu koji čuvamo tamo. Ova ispostava analizira uzorke minerala u milijardama asteroida koji postoje u 
regiji koju ste vi prijatelji nazvali Oort Cloud. Mnogo je povijesti geoloških događaja vaše galaksije otkriveno u 
tim fragmentima. To je vrlo zanimljiva znanstvena aktivnost. Na našoj ruti do Pluto-a napravili smo mali obilaz u 

vašem 20. rujna, i sletjeli smo na asteroid koji zovete 67P radi znanstvene potvrde, budući da je našu 
pozornost privukao znanstveni interes vaše vlade, na upravo ovo nebesko tijelo. Već postoje neke 
istraživačke aktivnosti i rudarenje na ovom asteroidu, ali su identificirali dolaz vaše sonda, i pratimo vašu 
aktivnost u stvarnom vremenu. Osoblje jako prijazno, ali ne želi biti identificirano, i ja ću to poštovati, a ne 
namjeravaju se miješati u vašu malu znanstvenu misiju, jer vaša vojska ne planira nikakvu eksperimentalnu 
detonaciju, koja će se odmah neutralizirati. 

 
- Prijatelji, ova epidemija ebole koja se reklamira je totalno lažna. Oni stvaraju scenu kako bi mogli bezuvjetno 
cijepiti populaciju i onda da, ubrizgati elemente izravno u tijela i kontaminirati vodu, činjenice koje dovode do 
zatajenja organa bez obzira na normalnu organsku snagu. Horde "bolesnih" ljudi će potom biti odvedene u 
prostore karantene i pripremljene za propisno zbrinjavanje nakon smrti. Istina je ružna, ali moral vaših elita 
mnogo je ružniji nego što ste zamišljali u svojim najgorim noćnim morama. I službeni mediji i neformalni 
senzacionalistički mediji pomažu u stvaranju ovog kazališta kako bi se plan mogao brzo provesti. Neka vas ovo 
kazalište ne zavara, vi kao "spremniji" od većine ste dužni biti svjesni ovih stvarnih činjenica i pokušati 
informirati druge u svojim zajednicama. U slučaju sumnje na kontaminaciju u vašem području, počnite kuhati 
vodu za piće, uzmite jednu veliku žličicu sode bikarbone dnevno i konzumirajte voće s vitaminom C i 
prirodnim antibioticima koji metaboliziraju fruktozu sadržanu u medu. Ovi jednostavni koraci učinit će vas 
otpornim na ove biološke napade i štetne nanoelemente. 

 
- Za one koji su vegetarijanci, ovo je hvale-vrijedna opcija, ali ne odbacujući u potpunosti proteine 
životinjskog podrijetla, jer će to će kao i slabljenje žlijezda ukloniti mnoge različite kapacitete za reakciju vašeg 
tijela u ovoj trenutnoj konfiguraciji DNK vaše fizičke konstitucije. Glavna funkcija elementa koji nazivate 
"vitamin D" u organizmu je apsorpcija kalcija i fosfora u tijelo, što je ključno za zdrav razvoj kostiju i tkiva. To 
je vitamin koji djeluje na imunološki sustav, štiteći organe poput srca i mozga. Tijelo ga metabolizira kada je 
izloženo sunčevoj svjetlosti, ali morate jesti hranu kao što su plodovi mora, žumanjak, mlijeko, sir i jogurti, 
kako bi tijelo moglo transformirati elemente te hrane u vitamin D. Nećete metabolizirati vitamin D 
hranjenjem samo povrćem, jer ne sadrži potrebne elemente koji bi omogućili ovu apsorpciju. 

 
 

P - Mythi, ako 4. ne može komunicirati sa 3. i obrnuto, a vi ste u 3. ali na višoj razini od nas. Kako znaš toliko o 
4. Kako su informacije procurile od 4. da biste to znali i razumjeli? Skok s vaše razine i 4. jednako je velik kao i 
naš na vaš. 

 
- Što više, naši prijatelji, postižete razvoj, to je veća vaša sposobnost kontemplacije i razumijevanja. Od ove 
sljedeće razine 1 i 2, uz mogućnost savjetovanja od velikih baza znanja koje će biti dostupne, vaši prijatelji će 
imati širu viziju istine koja skladno upravlja našim svemirom. Vaše kvantne energije ili vaši "duhovi" već su 
imali kontakt s ovim prvim slojem četvrte dimenzije iz koje ste nastali. Imajte na umu da je subjekt treće 
dimenzije samo sredstvo za razvoj vaše kvantne energije, a to ste pravi "vi". Informacije ne cure, 
jednostavno ih treba razumjeti i teći će iznutra prema van u vašim umovima, jer su već tu, jednostavno im se 
ne može pristupiti u ovom "vašem trenutku" razvoja. Kako ja znam? Sve što ste ikada prošli ostaje vam u 
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sjećanju, ne kao što vi prijatelji kažete "Déjà vu", već kao stvarna iskustva, a mi smo prošli kroz ove korake 
nekoliko puta dok ne dođemo do razine 5. 

 
 

P - Mythi, spomenuli ste da je rasa ostataka Atounaca djelovala kao savjetnici elitnim članovima društva 
barem od vremena starog Egipta. Koliko su ti pojedinci uključeni u prakse žrtvovanja ljudi, seksualnog 
zlostavljanja djece, iskorištavanja "masa", živjeti od svog tehničkog intelekta koji ih održava s visokim 
kvocijentom inteligencije da jednostavno prežive u udobnosti. 

 

- Ova grupa potomaka Atonianaca je bila grupa koja nije nikada radila. Oni nisu uključeni u ove prakse, ali ovise 
o održavanju koje primaju od vaših elita. Ova praksa vaših elita izravno je povezana s osjećajem nekažnjivosti koji 
proizlazi iz moći koju imaju nad drugim živim bićima na planeti. Adrenalin koji proizlazi iz ovog osjećaja moći, je 
najveći kada se mogu pokušati ponašati kao bogovi koji uzimaju živote kao njihove opsesivne želje. Jedino 
poštovanje koje mogu dobiti je strah i ovisnost, jer nemaju nikakav drugi zahtjev za poštivanjem. Sve što im je važno 
je posjedovanje i kontrola, čak i nad životom i smrću. Ovi preostali Atoniani su gadovi, jednostavni konzultanti, koji 
žive od svog tehničkog intelekta koji ih drži s visokim IQ-om da jednostavno prežive u udobnosti. 

 
 

P - Mythi na čovjeku po imenu Billy Meier, koji je imao kontakte s Plejadincima, te su se činjenice 
stvarno dogodile? Govori o putovanju kroz vrijeme, stvarima za koje ste rekli da nisu moguće, a začas 
spominje Galaktičku Zajednicu. 

 
- Vidite, kao što sam već spomenuo na ovom kontaktu, on je zapravo imao neke kontakte s "znanstvenicima 
ponašanja" Plejadina, ali u to vrijeme nije uspio pravilno asimilirati mnogo informacija koje je primio. Kada je 
bio podvrgnut holografskim vizijama prošlih činjenica, nije razumio da su holografska okruženja tehnologije 
koja je daleko izvan njegovog vremena. Zapravo, nikada nije napustio planet, sva iskustva koja je imao bile su 
simulacije, upravo ovdje kako bi Plejadinci proučili njegove reakcije. Što se tiče Galaktičke Zajednice, 
Plejadinci ne govore puno o zapovijednom lanciu, jer se radilo o potpuno ekstra službenim kontaktima, nisu 
ulazili ni u kakve organizacijske detalje s tom osobom. Priče i mašta te osobe dopunjavali su informaciju 
onako kako je on zamišljao ili želio da drugi zamisle. 

 
 

P - Mythi, ima li komentara na OTC-X1? Očito je to jedinica kojom bi mogao upravljati um? 
 

- Što se tiče jedinica koje nazivate OTC-X1 kojima upravlja um, ovi sustavi koji stvaraju magnetska polja 
promjenjive geometrije osnovni su za postizanje magnetskih rezultata s bilo kojim metalom, čak i s 
nemagnetnim. Kada stvorite neutralno stanje za taj skup koji nema relativnu težinu, magnetsko polje 
stvoreno umom dovoljno je za interakciju s njim. Još niste razvili sposobnost usmjeravanja uma stvaranjem 
ovih polja, iz tog razloga je pomalo opasno komunicirati bez rizika za vlastiti fizički integritet. S 
raspoređivanjem atoma na kvantnoj razini, kretanje se može programirati u materijal bez da se vanjski sloj ne 
prisili na mehaničko okretanje, što znači da možete dodirnuti komad bez da primijetite da se materijal iznutra 
rotira velikim okretajima. Materijali s nultim otporom mogu to učiniti bez zagrijavanja i učinkovitije, od 
materijala koji dobivaju toplinu gibanjem atoma. 

 
- Stvari se još uvijek postupno događaju s obzirom na promjene na planeti, ali budite oprezni na radikalne 
klimatske promjene koje bi mogle doći iščekujući događaje. Vaša atmosfera i geomagnetno polje izvrsni su 
pokazatelji neravnoteže uzrokovane kozmičkim i sunčevim zračenjem, a zatim planet reagira pokretima 
svoje kore u nastavku. 

 
Stalno ćemo biti ovdje, bez straha, uvijek budite na oprezu samo na klimatske promjene, i kretanje 
vaših  vladara. 

 
Neka bude dobro svako od vas prijatelji moji. 
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Video 124 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset četiri – 23. listopada 2014. 

Ovo su odgovori na mnoga pitanja nakupljena na istu temu. 
 

P - Mythi, istina je da je naše društvo na rubu izumiranja na našoj planeti kako bi se ponovno pokrenulo kao 
razina jedan, jeli bilo brojnih "kataloških" izumiranja koji su uspjeli prije? 

 
- Velike civilizacije sazrele su na ovoj planeti mnogo prije vas, ali su davno preseljene. Razvoj ostavlenjh ovdje 
je trajao dulje, zbog dijalektičkih i kulturnih nejednakosti među preostalim skupinama. Da, bilo je brojnih 
"izumiranja", ali kulturama koje su se ovdje razvijale pomogli su njihovi "mentori" da prežive. Vidite, tada nije 
postojala Galaktička Zajednica, koja se brinula za ovaj sustav, tako da je planet bio podložan svim prirodnim i 
vanjskim kataklizmičkim događajima koji nisu dobili podršku Krulijanaca i drugih rasa kao što su Arkturijanci 
da bi ublažili te prirodne procese izumiranja. "Mentori" tih zajednica su se okrenuli koliko su mogli kako bi 
svoje kolonije zaštitili, premještajući se, gradeći velika podzemna skloništa itd... Ne uspijevaju sve kolonije 
(odnosno milijarde) volonterima i učiteljima postići brže nove faze razvoja. Vaši sadašnji kolonijalni "ostaci" 
na planeti dobili su neke dobrovoljce koji su dolazili u različito vrijeme, ali su bili izmanipulirani ili potisnuti od 
strane vaših vladajućih elita i nisu mogli postići ono što se moglo postići za pomoć društvu u cjelini. To je 
odgodilo razvoj ove kolonije, ali dio tog društva konačno je spreman skrasiti se kao rasa planete. Tijekom 
proteklih 200 godina vaša su društva počela skicirati regionalne integracije, a tehnologija postignuta tijekom 
prošlog stoljeća mogla bi se integrirati globalno. To je dovelo do odluke Galaktičke Zajednice da se rasom 
ovog planeta više neće manipulirati, da će se prirodno filtrirati i da će novopridošli elementi do razine jedan 
biti predstavnici novog društva dovoljno zrelog da konačno uđu u međuzvjezdanu zajednicu. Stoga su vanjske 
prijetnje za planetu preusmjerene od strane Krulijanaca, Plejadinaca i zašto ne reći, od strane flote Mantuka 
(Mythi-eva flota), a regionalna tektonska razaranja prirodnim silama kontroliraju Arkturijanci. Ali sad, neke 
tektonske i klimatske promjene će bi   potrebne kako bi se planet prilagodio novoj frekvenciji otkucaja 
sustava i proširio u svoju novu konfiguraciju. Dakle, svi smo ovdje u ovoj zajedničkoj radnoj skupini da pratimo 
razvoj događaja, i osiguramo da neće doći do izumiranja ove kolonije. 

 
 

P - Mythi, Reptili i Sivi možda neće ometati planove Galaktičke Zajednice i naše integracijske planove za rast? 
 

- Među snagama prisutnim u nadzoru ove planete, Plejadini i Arkturijanci su poznati kao najodlučniji u 
napadu ili protunapadu. Plejadini su vrlo svestrani, brze odluke i drže vrlo aktualnu opremu u kolonijama pod 
svojim nadzorom. Što se tiče Arkturijanaca, koji imaju mnoga tisućljeća, poznati su i boje ih se zbog njihovog 
snažnog oružja, a njihovi cjevasti brodovi su vrlo cijenjeni. Danas sve letjelice koriste slična oružja u 
obrambenom smislu, tako da nema više slabih i jakih, već ravnoteža. No unatoč tome što su Arkturijanci 
postigli slavu jer ih nikad nitko nije svladao tisućama godina, i stvarno je njihovo obrambeno oružje veće od 
većine. Nitko se ne petlja s Arkturijancima i oni samo daju zadovoljstvo Galaktičkim Zajednicama koje izravno 
odgovaraju regijama u kojima rade. Stoga se niti jedna rasa neće usuditi poremetiti integraciju ove nove 
kolonije. Kolonija Reptiloida i ljudi na Marsu već je katalogizirana, i bit će sastavni dio sustava kao samostalna 
jedinica koja nije povezana s planetom Zemljom. Pod nadzorom Galaktičke Zajednice, prijatelji naši, možete 
biti sigurni da će na kraju biti "dobri susjedi". 

 
- Odgovarajući na mnoga pitanja o Sivima, nemojte generalizirati. Samo neke vrste sivih predstavljaju problem i 
povezane su s reptilcima ili posreduju u trgovini za insektoidne rase. Sivi koje ćete vi prijatelji vizualizirati ovdje 
na planetu, 99 posto su rase povezane sa Galaktičkom Zajednicom, i ne predstavljaju nikakav rizik za ljude 
ovdje. Zato nemojte brkati stvari. Postoje humanoidni i nehumanoidni tipovi koji predstavljaju problem; vidite, 
vaš planet ima količinu loših ljudi rasutih u svim kulturama i elitama. Povodom otvaranja kontakata između vas i 
druge braće, vidjet ćete da su trenutne rase kroz vaš solarni sustav sada pod nadzorom i nijedna od njih nije 
opasnost za novu razinu društva na ovoj planeti. Mnoge rase Sivih rade u flotama i industrijskim jedinicama 
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Plejadinace, Sirius-a, Camelopardalis-a, Chitok-a, Arcturian-aca, Aldebaran-aca, Krulian-aca, pa čak i u našim 
kolonijama u Mantuk Andromedi. Imamo mnogo Sivih prijatelja. Oni su većinom vrlo inteligentni, fini i pošteni. 

 
P - Mythi, Piri Reisove karte Antarktika od prije 500 godina prikazuju ga kao kontinent sa suptropskom klimom i 
mnogo bliže zemljopisnoj širini Južnoj Americi i Africi, a konture obale pronađene su geološkim istraživanjima da 
precizno prate oblik kontinenta pod ledenim kapama. Možete li nam objasniti kako se Antarktik kretao i što se s 
njim dogodilo od tada i je li to slično pomacima kore koji se sada događaju? 

 
- Prema općim datotekama vaše navigacijske povijesti, ovaj je kartograf koristio stare karte vedske civilizacije 
Indije kako bi na svoje karte uključio kontinent Antarktik. Vede su bile sjajni kartografi i raćunli su na pomoć 
svojih "mentora", i dobiti je u vidu "Vimanas" (servisna vozila) za mapiranje svih područja planete. Tektonske 
promjene su se prirodno događale nekoliko puta, a s povećanjem promjera planete koji su se dogodili, 
kontinenti su se proporcionalno udaljavali. Mnogi signalni monoliti postavljeni su na zahtjev tadašnjih 
kartografa. Antarktik su kartirale Vede, kada čak nije bio ni zemljopisno središte vašeg južnog pola, nije bilo 
površinskog leda pa su ga kartografi Veda precizno preslikali. Većinu mapiranja Veda ukrale su različite 
kulture, a veliki dio ih je uništila crkva u vrijeme Rimskog Carstva koja je smatrala herezom reći da je Zemlja 
okrugla. Prije mnogo tisuća godina, vedske karte predstavljene su Majama, Inkama, Saksama, Sumeranima, 
Egipćanima, Astecima i Atlantiđanima na godišnjim sastancima njihovih vođa sa svojim mentorima na 
sadašnjem "Uskršnjem otoku", gdje su bili Atonci, Plejadinci, Arkturijanci i Epsilon Boötis, među ostalim 
"mentorskim rasama". Dakle, konačno je kartograf po imenu Piri Reis upravo kopirao te karte na svoju kartu 
napravljenu prije 500 godina. Antarktik je regija koju mismatramo prirodnom stajom, sve što vi prijatelji 
imate u smislu biološke raznolikosti biljaka i sjemena, tamo je pohranjeno, smrznuto, ali potpuno operativno. 
Kada se jednog dana led otopi i sjemenke uhvate sunce, Antarktik će biti zelen i bogat kontinent, s kopijama 
gotovo       cijele vaše flore. Još jedna zanimljiva informacija je da su znanstvenici Taags-a, rasa mršavih sivih iz 
Orionovih stručnjaka Geobotanike, pohranila u antarktičkoj bazi sjemeke svega što su oni katalogizirali u 
stotinama godina istraživanja ovdje na planeti i ovo je savršena nadopuna onome što nije izvorno na 
kontinentu Antarktika od davnih dana. 

 
 

P - Mythi, približava li se otkrivanje? Pitam jer je došlo do velikog porasta pregleda brodova svih tipova i 
formata, uključujući rečeno da su cijevna plovila pokušala kontaktirati ISS (našu svemirsku postaju) bez 
odgovora. 

 
- Pa s većim kretanjem brodova nedvojbeno je i veći broj viđenja. Galaktička Zajednica nije odobrila bilo kakvu 
vrstu kontakta očima, ali također se čini da zatvara oči na tu stvar, što daje povoda za razmišljanje. Drugih 
smjernica još nemamo, tako da prva izjava još uvijek stoji. Naravno, ponekad je polje nevidljivosti isključeno 
da ne stvaraju višak pare ili druge značajke i onda ako nas vide ili snime bit će "slučajno". Kako Arkturijanci 
rastavljaju mnoge objekte, potrebno je često promatrati nepogrešive cjevaste posude. Što se tiče tvrdnji da su 
Arkturijanci pokušali kontaktirati vašu malu stanicu, ovo je pitanje bez komentara, oni razgovaraju samo s 
flotama brodova vezanih za njihovu misiju i kao što sam rekao, samo oslikavaju za Vijeće Galaktičke Zajednice, 
nikada ne bi razgovarali s bilo kim ovdje na planeti. 

 
- O svakoj promjeni uputa i uvjeta predviđenih za planet u cjelini obavijestit ću vas. Budite oprezni i pazite 
na vremenske prilike, tektonske događaje i vojne poteze. 

 
Mir i svjetlost svima vama. 
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Video 125 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset i pet – 10. studenog 2014. 
 

Ovo su odgovori na mnoga pitanja nakupljena na istu temu. 
 

P - Mythi, kada ste započeli ovu misiju ovdje na našoj planeti ili kada ste prvi put vidjeli Zemlju? 
 

- Zanimljivo, ovo se nikad nije pitalo, ali je dobra prilika za to. Godine 1934. prvi put sam posjetio ovu koloniju. 
Od tada pa nadalje sudjelovao sam u nekoliko misija u drugim sustavima, ali sam se uvijek s vremena na vrijeme 
vraćao ovamo. U to sam vrijeme bio samo "aspirant za istraživača" na floti. Priznajem da nisam shvaćao koliko 
ste vi prijatelji brzo tehnološki dobili ovau razinu. Nisam star, nisam još trećina svog planiranog postojanja, a 
prije toga sam upijao znanja iz nekoliko područja u kojima sam sudjelovao, ali područje koje mi je privuklo 
pozornost bilo je analitičko praćenje razvoja inteligentnih bića kroz proces samoupravljanja 
savjesnošću.Prilično je zanimljivo promatrati kako kumulativni učinci proživljenih iskustava ocrtavaju 
karakteristike svakog pojedinca. Vi, unatoč svemu što je prošlo i što prolazite, ova kolonija ima potencijal da se 
brzo razvije jer ste se riješili utjecaja koji su vas držali vezanima za montažne koncepte ugrađene u vaše 
umove iz čistog interesa vaših dominantnih manjina.Osobno sam predviđao dobar dio vaše suvremene 
povijesti, pa mogu reći da vas 
prijatelje poznajem bolje nego što ste zamišljali prije ove informacije. 

 
- Samo u ovoj trenutnoj fazi vaše tehnologije, bila mi je moguća šira komunikacija s mnogima od vas u isto 
vrijeme, kroz razvoj vašeg globalnog komunikacijskog sustava dostupnog običnim građanima. Ovo je bilo 
novo iskustvo za mene jer je CB uspio učiniti da naši razgovori dopru do značajnog broja ljudi i mogao sam 
dobiti homogeniju povratnu informaciju o prosječnom razvoju i savjesnosti grupe heterogenih rasa, koje 
obuhvaćaju različite kulture koje gledaju na isti tip svjesnosti. Za mene jedinstveno i iznimno zanimljivo 
iskustvo. Vaše sumnje, tjeskobe, spremnost za dijeljenjem i doprinosom boljem društvu pokazuju ravnotežu i 
zrelost koja bi se mogla vrlo dobro iskoristiti kada vi prijatelji živite u idealnom okruženju za takve 
implementacije, bez ograničenja koja su vam do sada nametnuta. 

 
 

P - Mythi, nešto veliko je postavilo polje sile u cijelom kvadrantu Sunca, što je moglo imati ovakav učinak? 
 

- Vidite, GZ koristi nove tehnike kontrole koje su razvili Krulianci. S ovom naprednom tehnologijom polja 
sila  ogromne snage i promjera koja mogu zahvatiti cijelo Sunce, mogu pozitivno utjecati na nestabilnosti 
Sunca uzrokovanu udarom velikih asteroida ili masivnih nebeskih tijela koja prolaze kroz sustav. Sve više 
razvijaju moćniju opremu za sprječavanje kataklizmi u kolonijama podložnim događajima masovnog 
izumiranja.
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P - Mythi, što su hermafroditi? Postoji li skupina hermafroditskih vanzemaljaca u kontaktu s našim 
današnjim društvom? 

 
- Hermafroditi su rezultat sukoba gena tijekom trudnoće, obično uzrokovane vanjskim uzročnicima kao što su 
kemijske tvari ili genetske malformacije jajnih stanica ili spermija.Ne postoji humanoidna rasa s ovom 
genetskom osobinom, samo nekoliko rasa reptoida i nekoliko insektoidnih rasa ima značajku automatskog 
stvaranja potomstva kada dostignu odgovarajuću dob za razmnožavanje. U većini slučajeva humanoida koji su 
pretrpjeli takve sukobe formiranje organa je nepotpuno, što pokazuje potisnutu tendenciju defektnog gena. 
Ove genetske abnormalnosti izravna su posljedica nezdravih kemikalija kojima ste podložni, kako u hrani, 
tako i u kriminalnim lijekovima koji kruže u vašim ljekarnama. 

 
 

P - Mythi, intervju medicinske sestre Matilde MacElroy s vanzemaljcem doista se dogodio 1947. godine? Ona 
u razgovorima s EBE-om spominje detalje poput "Domena", jer organizacija, a ne CG, govori o "zatvoru duša" , 
"Staro carstvo", strojevi za brisanje sjećanja, među mnogim drugim detaljima. 

 
- Intervjui Matilde MacElroy doista su se dogodili, imala je osjetljivost prijema potrebnu za osnovnu telepatsku 
komunikaciju. Jedinica koju su posjedovali znanstvenici bila je biotehnološka jedinica kao što sam opisao vašim 
prijateljima u prethodnim pitanjima o 1947. Jer "operater" te jedinice je kao da je zapravo bio tamo osobno, u 
interakciji s tim ljudima, i on je iskoristio ovu priliku da napravi paralelnu studiju u izravnom kontaktu s ljudima. 
Mogao je ostaviti "odjeću" koja je sadržavala njihovu kvantnu energiju kad god je poželio, ali su ga znanstvenici 
njegove flote potaknuli da iskoriste priliku koja im je bila stvorena spašavanjem od nesreće koje su imali. Ovaj 
"uslužni obrt" bio je od flote istraživanja koja je pripadala rasi druge Galaktičke Zajednice, susjedne našoj, koja 
uključuje još jedan skup galaksija. Ova rasa je telepatska, ali joj nedostaje tečno znanje zemaljskih jezika, stoga 
je morala prilagoditi ideje tražeći bolje načine da toj osobi objasni neke činjenice. Inače, mnogo je toga rečeno, o 
"reformatorskom planetu", a vanzemaljci zapravo nije mislio na "reptiloide", a o brisanju sjećanja, to je 
konstanta u reinkarnaciji kolonija "nulte razine", ne samo ovdje, nego i u cijelom svemiru. O starom Carstvu 
spomenuo je razdoblje, a ne i rasu, u razdoblju u kojem još nije postojala Galaktička Zajednica koja bi pokrivala 
ovu regiju, a snage eksploatacije i kolonizacije djelovale su same od sebe, namećući svoju politiku i "imperijalnu 
volju". Neke od ovih grupacija rasa "imperijalnih sila" mogle su generirati svojevrsna polja sile na planetima s 
inferiornim rasama kako bi napravili vrstu ispiranja mozga kojim se akumulirano znanje ne bi moglo prisjetiti, 
održavajući te kulture pod njihovom pokornosti. Ali ove tehnike koje su uglavnom koristili insekti i reptilci na 
humanoidnim kolonijama, bile su zabranjene u kvadrantima naših galaksija tisućama godina. Ovdje nije 
instaliran stroj za brisanje sjećanja, to je mehanika prelaza četvrte u treću dimenzijiu Sjećanja na prošle 
živote vam uopće ne bi pomogla u ovoj fazi vašeg razvoja, ali bi mogla negativno utjecati na slobodnu volju za 
donošenje odluka na temelju vašeg stvarnog stanja savjesti, bez težine prošlih pogrešaka ili nade da ćete 
ponovno napraviti uspjehe. 

 
 

Q - Mythi, željeli bismo pitati u vezi s našim stvoriteljem, Bogom, Yashuom, i kako se On odnosi prema 
svim stanovnicima svemira. Je li to isti Stvoritelj ili je dio toga? 

 
- Ne duljim previše o ovim pitanjima jer su mnogi od vas pokazali da nisu spremni razumjeti naše koncepte 
stvaranja. Koncept boga stvoritelja donekle je iskrivljen pogled kod vas, u ovom sadašnjem trenutku vaše 
savjesnosti. Bog kao što je Yashua, Allah, Bog Svemogući, itd.. je pojednostavljen koncept da se vaš um može 
usredotočiti na traženje usluga, vodstvo i zaštitu "vrhovnog bića" stvorenog od strane vašeg uma upravo za 
tu svrhu. Udobnije je da umovi koji su još uvijek zatvoreni u starim konceptima zamišljaju jednostavne 
odgovore na procese koji još ne razumiju.Ovaj bog stvoritelj bi predstavljao početak svega, prolazeći kroz sve 
faze razvoja i 
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dimenzije kako bi se postigao koherentan odgovor. Neizmjerna udaljenost. Savjest počinje kada ste spremni 
spojiti sklad s razvojem, kako znanstveni tako i međuljudski sa svime i svima oko sebe.Kada vi prijatelji niste 
sigurni, nemojte zvati boga da vam pomogne, ali budite svjesni da ste vi prijatelji dio tog stvoritelja, te stoga 
morate učiniti da vaš dio bude najbolji mogući, da bude usklađen, pa zamislite što bi ovaj Bog želio drugim 
riječima, pokažite vjeru u sebe, u sebe. Nikada nećete biti sami, imate prirodu koja vas pokušava održati na 
životu hranom, imate obitelj ili grupu prijatelja zbog kojih osjećate da možete i trebate biti dio konteksta u 
pokušaju da se pridružite savjesnosti ove grupe i sudjelujete u harmonizaciji staništa u kojem ste smješteni 
kako biste prošli ovu fazu. Možete stvarati, osvještavati, harmonizirati, drugim riječima; vi ste dio ovog 
projekta, dio kreacije, dio tog svemoćnog Boga. "Sadašnjost" je ono što se računa, budućnost će se graditi 
"dio po dio" iz "bezbroj" "sadašnjosti", a što više "sadašnjosti" dodajete, jasniji su odgovori na pitanja 
budućnosti u svojoj savjesnosti. Dajte sebi vremena da stignete, pokušajte osvijetliti mrak drugima, pokušajte 
tražiti sreću u svom svakodnevnom životu, čak i kroz katastrofe, ne budite onaj koji plače, pokušajte biti onaj 
koji tješi. 

 
Prijatelji, evo sada CB govori. 

 
- Na kraju intervjua odlučio sam ispričati neobičan događaj od mog susreta s Mythijem prije nekoliko godina. 
Morao sam ići u jedinicu federalne imigracije na aerodromu da sastavim dokumentaciju prijatelja koji se 
premješta, a nepoznata osoba me dočekala svojevrsnim mentalnim znakom. Pogledao sam ljude u blizini i 
osoba se nasmiješila kada sam pogledo u smjeru iz kojeg sam osjetio znak i vidio sam da je ispunjenje došlo 
od njega. Prišao sam i pozdravio ga, kad smo započeli razgovor u salonu zračne luke. Identificirao se kao 
Plejadanac u službi i napomenuo da sam ja "suradnik". Bio je znatiželjan da zna s kim sam povezan, rasu i 
položaj. Razgovarali smo o osoblju iz Mantuka i spomenuo je da ih GZ smatra vrlo dobro partnerima, 
raširenim u Andromedi s mnogo veza s velikim brojem zvjezdanih sustava. Oni su vrlo dobri prijatelji, rekao 
je. Rekao mi je da se stvari događaju brzo; postoji mnogo Plejadinaca sa Tausa i drugih kolonija koje se 
svakodnevno prepoznaju ovdje na planeti, čuvajući informacije za flotu koja nadgleda planet. Oni govore bilo 
koji jezik, a mi smo razgovarali na savršenom portugalskom. Također je rečeno da bi "neke sile" radije držale 
ovaj planet na nultom nivou kako bi je držale pod kontrolom, ali su opkoljeni i gube tlo svaki dan. Rekao je da 
su sretni što su našli mnogo senzibiliziranih ljudi, te da naše društvo ima velik broj bića dobrog 
temperamenta i dobrog stupnja razumijevanja. Pitao sam ga kada će se planirati integracija planete s 
"prijateljskim društvima, rekao je (kao što je Mythi rekao) da to ovisi o analizi i odluci GZ-a, ali to je vrlo blizu 
da se dogodi. Rekao je da će velika baza biti dostupna ovdje u Brazilu, osim drugih baza koje postoje na 
Antarktiku i mjestima na svim drugim kontinentima, te potvrdio da se podmorske baze rastavljaju u svim 
regijama koje su spremne na "velike fizičke promjene. Rekao je da masovnu prisutnost prijatelja drugih rasa 
koji ovdje rade percipiraju i osjećaju da su mnogi spremni za prvi kontakt. Osjećao sam se vrlo ugodno i malo 
smo razmijenili kontakt podatke prije nego što smo ćuli obavijest o ukrcaju na let na kojem je bio na tajnoj 
misiji putujući s nekim drugim rukovoditeljima. Htio sam se udubiti u svoja pitanja, ali nije bilo vremena. 
Vjerujem da ću s njim moći razmijeniti neke informacije o Tausu i još više onog što mogu izvući od njega kako 
bismo bili svjesni događaja koje su Plejadini planirali, i za više informacija o neutralizaciji "sila" (za što 
vjerujem su isti zaštićeni od strane Vatikana, i nekih drugih rasa koje rade s reptiloidima) koji pokušavaju 
ostati na vlasti. Mythi nema ništa protiv da proširim svoje kontakte, umjesto toga uživa u toj ideji. 

 
Živjeli svima   
 
CB 
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Taus fotografija 29. studenog 2014. – Santos - Brazil 

 
  Video 126 
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Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset šesti – 30. studenog 2014. 
 

CB ops.: 
 

- Dobre vijesti prijatelji, naš brat se vratio na svoje mjesto ovdje u svoju flotu na planeti. Sestra, koju je nazvao 
"Ticy" je u redu, regenerirala je nogu s vrstom tehnologije koja igra sve izvorne funkcije iz matičnih stanica i 
gena koje sadrže sve informacije iz izvorne formacije tijela. Ožiljci neće ostati. Za još četiri tjedna vratit će se 
svojim dužnostima kao i prije. Nikada se nije povrijedila na tako traumatičan način, a bol koju je osjećala 
trebat će neko vrijeme, da s vremenom bude djelomično zaboravljena. Rekla je da je s jedne strane za nju bilo 
dobro da ima bolju predodžbu o intenzitetu boli prilikom obavljanja servisnih radova u nesrećama velikih 
razmjera. Bila je to sretna pomoć, jer je stigla prije nego što je izgubila više od 50% vitalnih tekućina, ali imala 
je sreće. 

 
Prijatelji, 17. studenog 2014. I CB objavljujem ovu obavijest na Mythi Site Chat stranici: 

 
“Prijatelji, jučer nakon što sam pročitao razmatranja koja su se počela vrtjeti na internetu o misiji Rosetta, uspio 
sam komunicirati s Mythijem i pitao sam ga može li mi učiniti uslugu i provjeri što se stvarno dogodilo, te je 
uspješno kontaktirao rudarsku jedinicu na asteroidu 67P (koji je asteroid, a ne komet, kako se pogrešno naziva). 
Odgovor je bio sljedeći: 

 
- "Primjećujemo prolazak umjetnog objekta, na prosječno 15.000 km širine naše jedinice, ali on nije napravio 
nikakav manevar u orbiti oko ovog asteroida, niti je ispustio bilo koji objekt na površinu, samo je prošao i 
nestao u svemiru.” To je bio odgovor, pa bilo kakvo spominjanje, slika ili informacija inače su čista laž. Misija 
od 10 godina i milijardu dolara je nesretno propala. Ova letjelica je trenutno mrtva. Nisu mogli aktivirati 
mlaznice da je preusmjere nakon 10 godina neaktivnosti. Tamo je putovala po inerciji bez korištenja motora 
jer vakuum nema trenja, samo s uključenim EPIRB-om, šaljući signale s vremena na vrijeme.. Oprema 
ostarjela bombardiranjem kozmičkog zračenja i misija je nedvojbeno propala. Ništa za prijaviti... Oni rade ovo 
kazalište jer ako kažete da nisu uspjeli je jednostavno priznanje nekompetentnosti, ako kažete da je došlo do 
toga, ali dogodilo se nepredviđeno, je nešto drugo... samo kazalište da opravda "djelomični uspjeh" koji se 
nikada nije dogodio. ... ” 

 
Pseudo obmana  
 

 
 

ALI... dogodila se još jedna intrigantna činjenica; danas nakon povratka pokazao sam mu sliku asteroida 67P i on 
je rekao da to nije objekt u pitanju, pitao sam sta nije u redu rekao je "sve", asteroid koji putuje na ruti opisanoj 
za objekt nema ovaj format, i ne ovaj izgled, samo se omjer može aproksimirati. Po njemu oblik podsjeća na 
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veliku krušku. Tako možemo doći do zaključka da je sve bila velika prevara. O objektu koji je prešao na 15.000 
km daleko, koji navode rudari koji rade na asteroidu, činilo se starim svjetionikom koji je emitirao signalnu 
rutu koja se koristila na rutama starih generacija transportnih svemirskih letjelica, prije GZ portala u ovoj 
regiji, činilo se da nije dolazio sa planete Zemlje, po kutu prolaska, bio je drugačijeg porijekla. Mythi je 
ožalošćen nizom razočaranja kroz koja smo prošli, ali činjenice su činjenice, ma koga da boli. 

 
Pitanja iz raznih e-mailova sistom temom postavljena su mnogo puta: 

 
P - Mythi, je li stvarno moguće ući u crnu rupu bez smrti? I ako je tako, što bismo vidjeli? 

 
- Ova mogućnost postoji, ali to je iskustvo za koje je malo vjerojatno da će biti učinkovito. Postoje "crne rupe" 
kako to vi prijatelji nazivate srću i druge koji pumpaju energiju, ovisno o pritisku kvantne ekspanzije u određenim 
regijama svakog od povezanih svemira. Crne rupe su kao ispušni ventili između dva ili više trodimenzionalnih 
svemira, bez komunikacije između treće i četvrte dimenzije jer uključeni materijali i energije nisu isti. Aktivnost 
crnih rupa generira agregaciju ili rastavljanje nebeskih tijela odgovornih za nastanak galaksija, širenje ili 
povlačenje, ovisno o smjeru protoka energije uključeno je stvaranje veće ili manje sile regionalne gravitacije. 
Putovanje kroz crnu rupu uključuje neizmjerne gravitacijske sile. Brzina kvantnih čestica pomiješanih s plinovima 
i drugim fizičkim materijalima stvara izvanredno energetsko polje izvan kompresije trenja, što čini praktički 
nemogućim stvaranje izolacijskog polja sile za zaštitu svemirske letjelice. Ali pod pretpostavkom da uspješno 
prođete kroz crnu rupu usisavanjem, bilo bi to putovanje bez povratka, morali biste pronaći crnu rupu u 
suprotnom smjeru da biste se jednog dana mogli vratiti... i ono što biste vidjeli bila bi stara galaksija, ili nova u 
formaciji, kojoj pripada ta crna rupa, otprilike isto kao što vidite ovdje, galaksije i više galaksija. 

 
 

P - Mythi, znaš što znači drvo života? Svak, ne jedan mi je dao različite odgovore. Želim znati što vi mislite da je 
to... 

 
- Drvo života je simbolična i konceptualna ideja postojeće povezanosti sa svime što je stvoreno u ovoj trećoj 
dimenziji. Značenje je jednostavno, sve je međusobno povezano... od minerala do svjetla, zrna pijeska atoma 
koje okružuje i održava korijen do listova koji se sve kemijski okreću snagom svjetlosti. Ova savršena 
povezanost pokazuje međuovisnost svih sa svakim i svih sa svime što postoji i opstaje u našem svemiru. Životu 
da bi dosegao svjetlost, potrebno je sve što ga održava dok ne izraste lišće koje apsorbira svjetlosnu energiju i 
tako može umnožiti proces u cijelom svemiru. 

 
 

P - Mythi ako dođe do trećeg svjetskog rata, koji će vjerojatni scenarij biti za nas? 
 

- Vidiš, prvo vi prijatelji morate uzeti u obzir da će Plejadini pod zapovjedništvom GZ pokušati sva moguća 
rješenja kako ne bi došlo do sukoba velikih razmjera, ali po mom mišljenju kao znanstvenika na ovom području, 
bilo kakvi sukobi do kojih će doći će biti rezultat političke manipulacije. Suprotna grupa (isključena) trenutnoj 
eliti u monetarnoj kontroli, je s najboljim kartama u igri moći, ako se nešto dogodi na globalnoj razini, vaši 
prijatelji će biti pod "novim smjerom", a sadašnje elite bit će u večini uklonjeni iz odbora. Ako se to dogodi, 
disidentske skupine ovih elita nastojat će zadržati regije u totalnom kaosu za "novi smjer", samo kako bi 
pronašli probleme, a gdje onda pronaći rješenja na regionalnoj razini. Kada ovaj "kabel za napajanje" počne, 
svjetska ekonomija će stati, i vi prijatelji morate biti spremni preživjeti neovisno o državi i regionalnoj 
izoliranosti tijekom razdoblja trajanja. 

 
 

P - Mythi, trebate li vi kao fizička bića spavati i ako da, koliko dugo trebate spavati? Zašto ipak trebamo spavati? 
 

Da, i mi spavamo, ali zapravo smo mi "jastuci" za neurone da se oporave i ponovno unesu u sustav fosfor i druge 
elemente potrebne za sljedeće putovanje aktivnosti. Svakih 12 sati treba nam sat odmora, to je idealno za naš 
metabolizam. Također će vam trebati manje sna kada budete živili uravnoteženije. U svakom slučaju, bebe 
spavaju više od odraslih... 
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P - Mythi, a o promjenama na planeti i izvan nje? Što možemo očekivati kasnije ove godine? 

 
- Pa prema pokretu koji se događa, Krulianci koji vježbaju ogromna polja sile kako bi neutralizirali ne samo 
zračenje već i stvorili točke niske gravitacije u sustavu, može se dogoditi da se GZ odluči za nove i konačnu 
orbitu Tausa. Fotografija koju mi je CB pokazao veliki objekt iza Saturna bila je samo odraz jednog od ovih 
Krulianskih polja sile projiciranih na taj način, da bude planet Saturn u orbitalnom dijagonalnom kutu u 
odnosu na ovo polje sile kada je ovu sliku vjerojatno snimio teleskop sa površine Zemlje. 

 
- Na površini, planet je bliže pomicanju kore kako bi se dovršilo planirano širenje. Kada se Taus pozicionira, 
izvadit će se "protuteg" koji se nalazi u južnom kvadrantu planete Zemlje, i koji će postaviti njezin novi kut osi 
rotacije prema novoj raspodjeli površinske težine. Vulkanska aktivnost će se postupno povećavati sve dok sav 
pritisak ne bude mogao izvršiti fizičku promjenu kore. Budite spremni na klimatske događaje koji će se odvijati 
regionalno i budite na oprezu za sve što rade vaše vlade o čemu smo već često komentirali. Svjesni smo. 

 

P - Mythi, s obzirom na izgrađene baze koje ste citirali, možete li dati ideju koliko bi ljudi moglo biti smješteno u 
tim jedinicama na globalnoj razini? 

 
- Ovi brojevi su poznati Arkturijancima i timovima koje je dodijelio Camelopardalis koji su također stručnjaci 
za podzemna istraživanja i prenijeli su dovoljno opreme da rade zajedno s Arkturijancima. Vjerujem da se baze 
mogu povećati svaki put kada se ukaže potreba, ali GZ mora imati blisku procjenu onoga što vam može trebati 
u smislu fizičkog prostora. Procjenjujem milijardu ako treba, ali ja nisam vlasnik ovih brojeva. Takva skloništa 
mogu se koristiti za smještaj zajednica koje ne mogu preživjeti u svojim regijama kao u slučaju potopljenih 
regija, ali mnoge regije mogu opstati bez nužnog odlaska u skloništa. Mi ćemo biti ovdje, a vi prijatelji uvijek 
možete računati na našu pomoć kada nam bude odobreno. 

 
Imam dosta toga za nadoknaditi, pa budite svi dobro! 

 
 
 

Video 127 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset sedmi – 25. prosinca 2014. 
 

- Natrag mojim Terranskim prijateljima. Naša flota je pozvana na opći sastanak sa odborom GZ na Taus planetu. 
Prvo slijetanje na planeti zajedno s osamnaest drugih rasa. Bilo je to sjajno druženje i puno je informacija i 
kriterija proslijeđeno svima koji rade u nekoliko područja podrške. Bili smo malo izolirani jer će Taus biti sa svojim 
jakim štitom od polja sile, sve dok ne bude pozicioniran u svojim konačnim orbitama, a to je izoliralo neke od 
naših znakova. 

 
- Prije nego što pitate, dat ću kratak opis Tausa. To je vrlo lijep i dobro strukturiran planet ima oceane između 
kontinentalnih regija koji tvore isječke s tisućama obalnih otoka i puno zelenila s uzorcima iz cijele galaksije. 
Recimo da je lijep gotovo kao Mantuk, samo da ima moderniji dizajn. Imaju nekoliko mjesta za utovar i 
istovar, da bilo kakvo onečišćenje se ne širi okolišem ili atmosferom. Poljoprivredne površine su potpuno 
automatizirane i uz savršeno kontroliranu klimu i svega ima na pretek. Svaka industrijska jedinica ima zaštitne 
kupole, a njen industrijski i kemijski otpad usmjerava se na terminale spojene na prijenosni portal. Ovi 
terminali za istovar imaju svoje vršnjake postavljene na površini sunca oko kojeg kruži planet, a svi ostaci se 
automatski uništavaju bez nanošenja štete sustavu. Mogu reći da je to prekrasno mjesto. Uzeli su ovaj planet s 
plodnim tlom i čvrstim sastavom, koji je kružio oko zvijezde u zoni koja nije pogodna za stanovanje, i odveli je 
na mjesto gdje je obnovljena i praktički pretvorena u tropski raj sa obilježjima moderne svemirske letjelice. 
Izuzetno zanimljiva i kreativna tehnologija. Mnoge mogućnosti za prijenos tehnologije na vaš planet u bliskoj 
budućnosti. 
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P - Mythi, ovih dana na našem suncu uočene su čudne reakcije, možete li nam reći što bi to bilo? 
 

- Ove anomalije koje opaža vaša oprema su energetska pražnjenja solarne površine koju su napravili Krulianci 
kako bi ublažili gravitacijske varijacije u ovom razdoblju ponovnog balansiranja sustava. Pražnjenja u 
središnjoj liniji Sunca imaju tendenciju da rasterete višak napetosti na polovima i ona poravnavaju 
geomagnetno središte olakšavajući izračune orbitalnih opterećenja planeta uključenih u planirano 
balansiranje. Činjenica da se vidi kako se rade prilagodbe, odličan je dokaz GZ rada, samo to neće vidjeti oni 
koji to baš i ne žele priznati. 

 

 
 
 

P - Mythi, mnogo je ostalo rečeno da su "vremenski skokovi" u prošlost ili budućnost... Znam da si pričao o tome, 
ali možeš li to malo ilustrirati? 

 
- Prijatelji, shvatite da se fizička materija s vremenom troši i opet postaje osnovni element. Život u 3D-u nije 
poput filma koji se snima u stvarnom vremenu da bi se ponovio iznova i iznova kad se netko vrati u vrijeme i vidi 
kako se sve to ponovno događa. Prošlost je kao radio val koji prestaje kad se emisija završi, više ne postoji. Kako 
se može tražiti nešto što više ne postoji, što se pretvorilo u prah? Jedina stvar prošlosti koju možete vidjeti a 
arheologija može pružiti, su zapise i snimke rasa koje su ovdje milijunima godina koje je GZ uspio pohraniti i 
arhivirati u svoje podatkovne sustave. Stoga je svaka tvrdnja o putovanju kroz vrijeme u prošlost ili budućnost 
najnečistija neistina. Nadam se da je ovo konačno shvaćeno. 

 
- Samo kao kuriozitet, ako imate godinu dana kao vrijeme potrebno za vaš planet za vožnju do vašeg sunca, to 
je 4.589.113.025 godina staro, jer nije uvijek kružio oko Sunca istom kutnom brzinom. U početku su godine 
bile kraće jer je brzina bila veća, a orbiter je bio najbliži suncu. S vremenom i nesrećom koja je formirala vaš 
mjesec, Zemljina se orbita okrenula od Sunca i brzina je smanjena. Tek s ovim novim orbitama planet je ušao 
u nastanjivu zonu za razvoj životinja i biljaka. 

 
 

P - Mythi, još uvijek ima mnogo nagađanja o Nibiruu, možete li nam dati još neke podatke o tome? 
 

- Vidite, Krulianci su odvukli Nibiru sustav u orbitu na 52 AJ od vašeg sunca izvan regije koju ste vi prijatelji 
zovete Kuiperov pojas. Jedini stvarni utjecaj zvjezdanog sustava na vaš solarni sustav je Nibiru, ne nedostaje 
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mu nijedna druga točka ravnoteže pa se može postaviti na svoju originalnu rutu u bilo kojem trenutku GZ tako 
odluči. Nibiru sustav nije uključen u planove usklađivanja koji se izrađuju, tako da vjerujem da može ostati tu 
gdje jest nekoliko tisuća godina. Kada se zvjezdani sustavi poput vašeg reorganiziraju, mnogi detalji zbog kojih 
je sustav došao do točke reorganizacije, više nisu potrebni jer se budućnost ovog sustava redizajnira kako bi se 
humanoidne kulture mogle razviti na najbolji mogući način u novom okruženju. To je kao uklanjate kamenje i 
"korova" iz vašeg vrta, kako bi biljke najbolje kvalitete mogle rasti, a da ih ne uznemiravaju. Nibiru sustav je 
ispunio svoju ulogu u posljednjih 100 milijuna godina, sada više nije potreban u novom scenariju vašeg 

Sunčevog sustava. U trenutnoj stvarnosti, koju vi prijatelji možete vidjeti, osim planete Taus koji se pomiče, 
neki veliki objekti koji se nazivaju gravitacijskim protuutezima koji se još uvijek mogu koristiti za stabilizaciju 
elemenata sustava i velika polja sile koja stvaraju Krulianci i Aldebaranci za kontrolu gravitacijskih tunela 
sustava koji se odnosi na solarno gravitacijsko polje. Kometi i asteroidi uvijek će redovito ići između planeta 
sustava, ali njihova će opasnost sada biti pod kontrolom. Galaktička Zajednica jednostavno ne može 
intervenirati s inherentnim prilagodbama vlastitih planeta kao vrhunskog rasta u slučaju vaše planete i 
naknadnim preuređenjem oceana, polova i atmosfere za novi profil planete za sljedeće tisuće godina. 

 
- CB mi je ispričao o jednom razgovoru koji je imao s prijateljem Plejadinom sa Tausa prije nekoliko dana, a oni 
odlično rade svoj posao infiltriranja u vaše društvo. Slijedite savjete koje je dao, koje će CB staviti ovdje za one 
koje dosad nisu vidjeli: 

 
" (23. prosinca) Prijatelji, ne mogu kontaktirati Mythija, čini mi se neka smetnja. Uvijek me obavijestio kada ima 
slobodnog vremena za pričati ali dani su prolazili bez kontakta. Uspio sam malo pročavrljati s "Arturom" (kako 
sebe naziva Pleiadinac) i rekao je da je potez velik, s mnogo sastanaka između članova GZ-a o prestrojavanju u 
ovoj fazi sustava, a vjerojatno je i osoblje Mantuka prilično zauzeto. Upozorio je da bi se klima mogla još više 
destabilizirati i preporučio nam veliki oprez. Također je komentirao političku nestabilnost budući da su dvije 
frakcije moći na planeti već prešle Rubikon i mogu ići samo u borbu za moć, a usko su praćeni u ovo vrijeme 
napetosti. Trebao bi održavati kontakt; rekao je da će zadržati svoj mobitel uključen za svaku hitnost sa 
nama." 

 
- Uz to, mislim da ne spominjem više o onome što je ponovio prijatelj sa Plejada. Nadam se da ste svi dobro i da 
je povjerenje u smjernice usvojene od GZ. 

 
- CB me je zamolio da naša istraživačka jedinica na planeti Pluto, ostavi neka svjetla upaljena za dolazak vaše 
sonde u srpnju, čini se da će od sljedećeg mjeseca početi snimati planet s nekom rezolucijom. Siguran sam da 
zapovjedništvo flote neće biti protiv toga. Vidjet ćemo. 

 
- Cijenim interes koji ste pokazali za zdravlje Ticy, ona je jako dobro i već je opet u službi, sada malo opreznija i 
iskusnija. 

 
- Naša flota dobila je nekoliko smjernica za nove zadaće i ovaj put dosta radimo, ali ostajem u kontaktu kad god 
je to moguće kako bismo vas informirali. 

 
Budite dobro! 

 
 
 

Video 128 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset osmi – 9. siječnja 2015. 
 

CB ops.: - Mnogo puta pričam o Marsu s Mythijem, a on je ovaj put rekao kao ažuriranje: 
 

- "Vaša NASA predstavlja ove lažne slike zato što ne može poslati nikakvu stvarnu sliku Marsa na Zemlju. 
Reptilianci su "službeni predstavnici i vlasnici kolonije" koju ljudi tamo koriste, a ljudima je zabranjeno 
izvještavati o svim relevantnim detaljima planete Mars za Zemljane. Fotografije i snimke koje ste do sada snimili 



 

347  

sondama koje kruže oko planete su izmanipulirane, kako bi se izbrisao svaki trag civilizacije ili prirodnih resursa 
flore ili faune. Reptiloidi tamo "trpe" ljude u zamjenu za sirovine i radnu snagu, i zato što je GZ već pokazao da će 
ovaj solarni sustav biti humanoidne kolonije, pa reptilci trebaju svoje ljudske partnere tamo jer su za GZ gmazovi 
"gosti" a zapravo je suprotno. GZ zna to od početka ali nema pravnog temelja da spriječi ovu kolonizaciju jer ne 
predstavlja nikakvu prijetnju kolonijalnom sustavu u cjelini. Dapače, i vaše su elite izgubile ovaj pokušaj, sada su 
samo "marionete" u rukama reptiloida i njihovih saveznika (Sivih) na Marsu. 

 
P - Mythi, mnogi postavljaju pitanja zašto naš planet, čak i nakon što se podigao na novu frekvenciju na razinu1, 
još nije službeno kontaktiran od strane GZ. Možete li bolje objasniti razlog ovog kašnjenja? 

 
- Vidite, svi koji su čitali naše prethodne razgovore znaju zašto. Kao što sam rekao, pratim planet neko vrijeme i 
tek sada sam vidio priliku da s vama razmijenim neke ideje. Stvari se mijenjaju eksponencijalno brzo, društveno 
gledano. Mnogi od vas pristali su na vjerske i političke obmane za koje ste bili vezani do prije nekoliko 
desetljeća. Ne mogu postaviti rokove u kojima ne odlučujem ja, ali vjerujem da će se mnogo toga dogoditi ove 
2015. godine, a to bi moglo dovesti do otvaranja kontakata iz GZ. 

 
- Nadamo se da će se vaša društva na neki način udružiti protiv tlačitelja koji pokušavaju održati planet u 
agoniji jer je lakše upravljati kaosom kako bi se opravdala potpuna nesposobnost upravljanja za dobrobit svih. 
Za to bi se resursi morali preraspodijeliti u obliku ulaganja ljudi za ljude, već se sredstva preusmjeravaju 
elitističkim skupinama radi održavanja totalne društvene kontrole. Što je brže prepoznavanje prošlih 
pogrešaka, više će rasa na planeti kao cjelina razbiti okove kojima su bili podređeni do današnjih dana. 

 
- Ali, kao gesta dobre volje ovog prijatelja koji bi htio predvidjeti stvari, ja ću malo unaprijediti temu uključivanja 
novih planeta, budući da je GZ dao neke otvore. Proslijedit ću vam popis osnovnih smjernica o odnosu CG prema 
članovima. 

 
 

Osnovne smjernice mreže podružnica Galaktičke Zajednice. 
 

- Svaka regionalna zajednica Galaktičke Zajednice (GZ) koju je dodijelilo vijeće sastavljeno od najmanje 80 
posto svih ostalih okolnih Galaktičkih Zajednica koji su već konstituirane, bit će suveren u svojim regionalnim 
odlukama tako što će biti u skladu s problemima i rješenjima ovih područja koja su obuhvaćena. 

 
- Svaka kolonija nulte razine računa se kao mentorska rasa onih koji su izvorno zasijalei ovu koloniju, i mogu 
imati izravnu pomoć drugih rasa koje su u službi regionalne Galaktičke Zajednice koja nadzire novu koloniju. 
Na pragu prolaska bilo kojeg društva nulte razine na razinu 1, ovaj će nadzor biti vođen od strane svoje 
Galaktičke Zajednice, do kontakta uključivanja novog društva kao učinkovitog člana i suverene rase. 

 
- Razina rase 1 ili više, relevantna za određeni planet, iako su izravni potomci poznatih rasa već zaslužnih kao 
članovi neke druge Galaktičke Zajednice, mora biti neovisno učlanjena u Galaktičku Zajednicu odgovornu za tu 
regiju, u ime dotične planete. 

 
- Svaki planet kategoriziran kao podružnica Galaktičke Zajednice regiona, smatrat će se suverenom rasom, i 
stoga će upravljati svojim društvom na kulturni način koji zadovoljava svoje građane i njezine resurse. 

 
- U slučaju neslaganja između rasa različitih planeta povezanih s istoj Galaktičkoj Zajednici, ona će se rješavati 
regionalno, bez obzira na rješenja koja su jednom dodijeljena njihovim potomcima u drugim regijama, 
relevantnim za bilo koju drugu Galaktičku Zajednicu. 

 
- U slučaju neslaganja u razmatranjima, bilo koji planet povezan s bilo kojom regionalnom Galaktičkom 
Zajednicom može zatražiti instancu u odboru od najmanje 3 susjedne Galaktičke Zajednice, za raspravu o tom 
pitanju na međuregionalnoj razini koji može dovesti pitanje do dobrog rješenja. 
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- Svi pridruženi planeti imat će zajamčen pristup sustavu transportnih portala na regionalnoj, galaktičkoj i 
međugalaktičkoj razini, uz podršku Unije Galaktičkih Zajednica. 

 

- Svi pridruženi planeti imat će zajamčen pristup portalskim sustavima zbrinjavanja materijala i otpada, koje je 
stavio na raspolaganje njihov regionalna Galaktička Zajednica. 

 
- Planeti uključeni u procese razvoja ili obnove prirodnih problema imat će pristup potrebnim sirovinama bez 
potrebe za reciprocitetom, kako bi se postigla ravnoteža koja može generirati budući reciprocitet, ljubazno 
primajući svu potrebnu potporu da se postigne infrastruktura za društvo za pružanje dužnog kontinuiteta od 
svoje regionalne Galaktičke Zajednice. 

 
- Transfer tehnologije bit će zadovoljen u skladu s društvenim kapacitetom dotične planete da apsorbira i na 
odgovarajući način iskoristi ovu tehnologiju. Regionalna Galaktička Zajednica će razmotriti da ovaj uvjet 
odobri ili ne. 

 
- Kozmopolitska društva mogu se formirati na bilo kojoj planeti na kojoj suverena rasa odluči podijeliti svoj 
razvoj s drugim sličnim rasama, pod uvjetom da su razine rasa 1. Kombinaciju tehnologija između rasa koje 
sudjeluju u kozmopolitskim društvima nadzirat će odgovarajuća regionalna Galaktička Zajednica. 

 
- Suverene rase će imati zajamčeno pravo na posjede drugih naseljenih planeta i svih nebeskih tijela koja 
predstavljaju prilike za njegov razvoj, uvijek u dogovoru s drugim društvima koja možda istražuju te iste izvore. 

 
- Suverene rase će imati zajamčeno pravo pokušati uspostaviti kolonije izvan svoje planete kroz formiranje 
nove kolonije, nakon što se Galaktička Zajednica regije propisno obavijesti za odobrenje predloženog 
pothvata. 

 
- Suverene rase će imati zajamčeno pravo pristupa povezanim bazama podataka svih Galaktičkih Zajednica, 
njihove ili bilo koje druge galaksije, za koje će imati pristupne terminale na svojim planetama koje će koristiti 
javno i za proučavanje znanstvene zajednice u cjelini. 

 
- Suverene rase, imaju primarnu dužnost homogenizacije svog društva, bez koje bi bilo pripadnika u 
nepovoljnom položaju, ili disidentskih etničkih skupina, i to će utjecati na transfer tehnologija, odnosno, što je 
društvo skladnije, imat će pravo na više razvojnih mogućnosti. Grupe koje se ideološki ne slažu na planetama 
razine 1 na više, imaju pravo biti razmijenjene za planete koji ih prihvaćaju kao društvene članove, ako pregled 
odobri odbor Galaktičke Zajednice uključenih regija. 

 
- Sustav trgovanja između planeta poštivat će zakon ponude i potražnje, u kojem ne postoje vrijednosti već 
potrebe za društvenom adekvatnošću uključenih planeta. Planete suverenih rasa mogu imati svoje flote za 
prikupljanje sredstava usmjerene na samodostatnost, raspoređujući svoja naselja na planete koje 
nadopunjuju njihove potrebe s tih lokacija, koje ne koristi nijedno drugo društvo u istu svrhu. U takvim 
slučajevima, mogu se sklopiti bilateralni sporazumi, ako se prva kolonizacijska rasa složi. 

 
- Suverene rase svih planeta povezanih sa svim mrežama Galaktičke Zajednice, slažu se da će sve svemirske 
letjelice u opticaju, bilo da su komercijalne ili znanstvene, uvijek biti spremne pridružiti se radnoj skupini koja 
bi mogla biti potrebna za sudjelovanje u hitnim slučajevima na planetama sa problemima koji se smatraju 
prijetnjom društvu koje tamo živi, bila to kolonija bilo koje razine i bilo koje rase, humanoidne ili ne, na 
zahtjev bilo kojeg regionalne Galaktičke Zajednice koja traži pomoć. 

 
- Sve inteligentne rase kategorizirane kao razina 1 ili više, imat će pravo na članstvo u Galaktičke Zajednice, 
neovisno o biološkom podrijetlu tih rasa, bile humanoidne ili ne, te će imati sva ista prava i obveze u skladu s 
ovim uspostavljenim linijama ponašanja. 

 
- Ove osnovne smjernice su važeće i obvezne za cijelu mrežu koja uključuje 1.327.522 regionalne Galaktičke 
Zajednice i njihovih 1.593.026.400 povezanih planeta. 
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- Prijatelji, postupno ćete primijetiti da se "protuteg" koji se nalazi u južnom kvadrantu vaše planete postupno 
uklanja sa središnje linije planete; zbog toga će planet krenuti prema svojoj idealnoj prilagodbi nagiba za novu 
konfiguraciju koju njezini kontinenti moraju usvojiti. Ali budite uvjereni da cijelu ovu operaciju vrlo dobro 
nadzire GZ. 

 
Primijetite promjenu i sve će biti u redu u ovoj Novoj Godini za sve vas. 

 
 
 

Video 129 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto dvadeset deveti – 21. siječnja 2015. 
 

CB ops.: Prijatelji, dobio sam brzi sastanak s Mythi i odlučio sam staviti na raspolaganje neka pitanja o kojima se 
raspravljalo. 

 
P - Mythi, ova skulptura je nastala prije više od 500 godina u katedrali u Španjolskoj, i prikazuje dva čudna "bića", 
možete li nam reći nešto o toj vrsti bića? 

 

 
- Pa vi ste prijatelji koristili ovakvu sliku u svojim pričama, jer su tu informaciju prenijeli oni koji su vidjeli 
njihove ostatke. Vaša elita ima egzoskelete ovih životinja u svojim tajnim depozitima. Oni su iracionalne 
životinje poput vaših starih grabljivica. Ova vrsta bića nazvana "Karack" dolaze s planeta s okolinama koje bi 
bile izuzetno otrovne za fizičke karakteristike humanoida, kisele kiše, vulkanske aktivnosti, i ekstremne 
temperature, ali za njih ne vrijedi suprotno, jer se mogu prilagoditi za preživljavanje u bilo kojem drugom 
manje agresivnom okruženju od njihovog. Dovedeni su ovamo u pokušajima reptiloida da uspostave lovačke 
kampove ovdje na planeti, prije više od 500.000 godina. Ova vrsta super životinje bila je prisutna na planeti 
sve do prije otprilike 10.000 godina, kada su posljednji jedinci ove vrste uhvaćeni i uklonjeni sa planete. 
Korišteni su za prijetnju populaciji kao "demoni" koje će kontrolirati samo "bogovi". Mnoge drevne kulture 
spominjale su ta bića u svojim likovima simbolizirajući sile zla, koje su neizravno podržavale moć njihovih vođa 
da imaju pristup "bogovima" koji bi mogao zadržati te demone.Kao što možete vidjeti, masa je već bila 
obrađena od tog vremena. Ove se životinje ovdje nisu lako razmnožavale jer su se jaja pokvarila prije nego što 
su se izlegla zbog visoke vlažnosti i prirodnih gljiva ove planete. Ova vrsta životinja može imati životni vijek 
tisućama godina na planeti poput Zemlje, ako se ne eliminira na odgovarajući način. Može se hraniti 
organskim i anorganskim materijalom, osobito određenim vrstama metalnih ruda. Uglavnom su živjeli u blizini 
aktivnih vulkanskih područja, rijetko idući jako daleko od jazbina u svojim lovovima i gdje bi jedno od svakih 
750 jaja moglo biti dovoljno sretno da stvori štene, tako da se populacija ovih ovdje nije povećala. 
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P - Mythi, neki znanstvenici datiraju fosile dinosaura na samo nekoliko tisuća godina, ovo bi moglo biti stvarno ili 
točno? Vremenska linija dinosaura je pogrešna kakvu poznajemo? 

 
- Pretpostavljam da smo već razgovarali o tome, ali sigurno, neke vrste dinosaura i sisavaca koje su preživjele 
posljednje ledeno doba, živjele su ovdje do prije otprilike 10.000 godina. Neke kozmopolitske leteće vrste 
preživjele su do prije nekoliko stoljeća i vi ste ih izumrli. U slučaju datiranja objekata ili fosilnih uzoraka, proces 
koji vaši znanstvenici koriste prema vremenu transformacije "ugljika 14", može poslužiti do najviše 70.000 
godina postupkom proporcija/vrijeme, jer je njegov poluživot samo 5.730 godina. Do danas se pomoću vaših 
spektrometara mase mogu koristiti milijuni ili milijarde godina kalij 40 s poluživotom od 1,25 milijardi godina 
ili uran 238 s 4,47 milijardi godina, plus mnogi drugi radioaktivni elementi. Geološke studije regija također 
mogu pružiti vrlo točnu metodu za datiranje objekata i fosila ugrađenih u različite slojeve kore planete.
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P- Mythi što je to? Tajanstvena bijela mrlja patuljastog planeta Ceres viđena na novoj slici NASA Dawn sonde. 
 

 
- Postoji istraživačka baza rase iz Aldebaran-a koja je također odlučila ostaviti bazu istaknutu, kako bi 
uznemirila vaše znanstvenike, poput naše baze Mantuk na Pluto-u, koja će biti istaknuta prema zahtjevu, po 
dolasku vaše sonde tamo, a mnogi su već bili svjesni naše inicijative, "zahvaljujući" članu naše posade koji ima 
mnogo prijatelja u drugim flotama i ovdje, i voli razgovarati. 

 
 

P - Mythi, astronomi su ovog mjeseca otkrili ono što su nazvali dvije nove planete koje kruže oko sustava izvan 
orbite Pluto-a. Možete li nam reći o tome? 

 
- Vidite, Krulianci preoblikuju sustav u skladu s ravnotežom, stoga dodaju nebeska tijela na određenim 
točkama kako bi fino podesili orbitalni sustav u cjelini. Oni će "dotegliti" još dva ili tri teškaša iz Oort Clouda, 
koji će se postaviti na određene točke, tako da će vaši astronomi otkriti još dva ili tri "nova planeta" u 
nadolazećim mjesecima ako se protuuteg (onaj koji već poznaju) možda počne koristiti kao jedan od njih kada 
su udaljeni s juga vaše planete. 

 
 

P - Mythi, imamo informaciju o novoj vrsti atmosferskih raspršivanja koja će se izvoditi radioaktivnim 
nanočesticama i nije vizualno uočljiva. GZ to zna i hoće li nešto poduzeti? 

 
- Plejadini prate ove aktivnosti za Galaktičku Zajedniciu, i ako se nešto mora poduzeti pod njihovim uputama, 
slijediti će smjernice znanstvenika iz Epsilon Boötis, sa sjedištem u antarktičkoj bazi. Kao što sam već rekao, 
neće biti dopušteni nikakvi planovi za "masovno odlagaanje" ljudi, stoga treba poduzeti protumjere kako bi se 
ti napadi neutralizirali. Plejadani skupljaju uzorke svega što se širi u vašoj atmosferi, a mnogo toga je 
neutralizirano, a da vi toga niste svjesni. Postoje tisuće sondi raštrkanih po svim atmosferskim slojevima i šalju 
podatke u stvarnom vremenu svojim domaćinima. Vidite, sve što se sudi protiv naroda bez da oni to shvačaju, 
smatra se napadima na mase. U slučaju cijepljenja gdje stanovništvo dopušta slobodnu i spontanu volju da 
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primi "darove" vaših vlada, ništa se ne može učinkovito učiniti, jer je svatko odgovoran za vjerovanje ili ne u 
namjere vaših vlada, neznanje u ovom slučaju ne može biti smatrano ublaženim. U takvim slučajevima, ako 
integracija planete ne traje dugo, mnogi će biti dekontaminirani našim dostupnim medicinskim sustavima, 
uključujući životinje, biljke, oceane i atmosferu. 

 
 

P - Mythi, imali smo pristup videu broda na Yellowstone-u koji izgleda kao jedan od vaših brodova. Može li biti 
jedan od njih? 

 
- Vjerojatno zato što smo, kao što znate, puno radili s Arkturijancima na mjerenju tektonskih pritisaka, neki 
od ovih brodova slijede savjete svojih znanstvenika koji svakodnevno uzimaju stotine uzoraka tlaka i pomiču 
lavu. Tijekom ovog mjerenja, čak i za vrijeme lošeg vremena, čini se da je jedna od vaših kamera snimila. 

 
- Molim sve vas da udvostručite pažnju, mnogi od vas koji ste u stalnoj pripravnosti, pažljivi prema 
promjenama koje se događaju, željni su prijava i to znamo. Trebate biti svi složni i strpljivi jer stvari se 
događaju kada najmanje očekujete. Vidjet ćete kako je dobro biti svjestan, kada stignu određeni trenuci. 
Mnogi od nas osobno prate ovu koloniju više od sto godina i imali smo strpljenja potrebnog da nastavimo 
znajući da ćemo sudjelovati u važnom usponu još jednog društva braće, koje će jednog dana biti važno za 
drugu braću, kao što smo mi sada . Ne biste trebali žuriti s prezentacijama; umjesto toga, trebali biste biti 
brinuti za postizanje najbolje moguće razine osobne svijesti. 

 
Budite svi dobro i svjesni! 

 
 
 

Video 131 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset jedan – 07. ožujka 2015. 
 
 

P - Mythi, nakon otvaranja kontakata, kako se možemo odnositi prema bićima razine 2, 3, 4, 5 ... kako ćemo 
prepoznati to i kako bismo se trebali ponašati, iskazujući poštovanje ili što? 

 
- Ne!, razina se ne doživljava kao vidljiva aura, to je prije osjećaj da ste s nekim koji daje razumijevanje i 
povjerenje. Neće biti "pokornosti", samo ćete spoznati razine u druženju s određenim vrstama. Ako nekog 
od njih upitate o kojoj se razini radi, sigurno će vam odgovoriti da mu to nije važno pa će uvijek radije ne 
kategorizirati. U našoj floti imamo ljude različitih razina, a naravno da najniži uvijek uči od najvećih, a to će 
dovesti do osobnog razvoja puno brže. 

 
- U našoj floti posada je dio iste ekipe i svi imaju jednaku važnost u svojim ulogama. Tim je orijentiran na 
kohezivno ponašanje i ako bilo koji pojedinac ne uspije, cijeli timski rad može biti uzaludan. Zamislite jedan od 
svojih automobila s motorom visoke tehnologije, posebnim gumama, aerodinamičnom karoserijom i 
prekrasnim dizajnom... zamislite da putujete i pukne neimpresivna sajla gasa. U ovom trenutku taj neimpresivni 
kabel sada ima svu važnost za high-tech set. Stoga uvijek dajte vrijednost malim stvarima jer bez njih glavni ne 
bi mogao imati nikakvu funkciju. 

 
 

P - Mythi, mnogi spekuliraju o nastanku uništenja polarnog obrata, imate li još informacija? 
 

- Morate uzeti u obzir da će, ako pogledate kompas, on pokazati samo kretanje površine planeta u odnosu na 
središnju magnetsku jezgru. To se zove "magnetska deklinacija" i događa se polako zbog velike inercije 
jezgre. Čak i ako se vaš planet doslovno okrene naopačke, kompas će i dalje pokazivati u istom relativnom 
smjeru geografski gledano. Ono što se događa u smislu utjecaja udaljenosti protuteže je nagib osi rotacije 
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planeta u odnosu na orbitalnu ravninu koja je zauzvrat povezana sa Suncem u središtu sustava. Kompas se 
ne može pomaknuti, ali ćete svejedno vidjeti kako sunce izlazi južnije i zalazi sjevernije... noćne zvjezdane 
reference zasigurno će se razlikovati od ostalih koje ste navikli promatrati i mjesec će imati drugu rutu na 
nebu. Ove velike promjene u zemljopisnom položaju "točaka potpore" od gravitacijskih sila koje vas drže 
vezane za sustav je ono što može generirati velike tektonske promjene. 

 
 

P - Mythi, možete li potvrditi korisnost Artemizije, u sinergiji sa željezom, za liječenje raka? 
 

- Kao što sam objasnio, rak možete usporediti s procesom plijesni u ljudskom tijelu uzrokovanom gljivama. 
Zamislite veliku gljivu veličine mrava, ovog mrava možete ubiti na nekoliko načina, koračanje, trovanje, 
utapanje, a svaki od ovih oblika eliminirati ćete kugu. Artemisia je jedna od njih koja se izravno bori protiv kuge. 
Ali vidite, nije bolje spriječiti štetočine da uđu u vaš dom nego se brinuti da ih ubijete? Za to je najjednostavnije 
i izravno protjerati ono što već postoji, i spriječiti druge da uđu jest učiniti okruženje neprikladnim za ovu 
pošast, a to će se jednostavno postići održavanjem vašeg tijela s osnovnim pH. Najjednostavniji način je 
obično najučinkovitiji; uzmite žličicu sode bikarbone dva puta dnevno ili jabučni ocat, dobar izvor 10 ml dva 
puta dnevno. Obje metode održavaju vaš osnovni pH. Oba režima se mogu uzimati s vodom ili limunadom 
kako bi se prikrio okus. Ne trebate ništa drugo za borbu i prevenciju raka. 

 
 

P - Mythi, je li došlo do eksplozije na Marsu? Prouzrokovano čime? 
 

- Mars baš kao što Zemlja prolazi kroz utjecaje cijelog sustava, a kako je Mars hladan, duže održavaju velike 
naslage vode u podzemnim slojevima, pravim oceanima. Uz globalno zagrijavanje zadebljanjem atmosferskog 
sloja uzrokovano generatorima atmosfere koji se tamo koriste već nekoliko godina, te će se eksplozije tlaka pare 
događati sve dok se veći dio podzemne vode ne rasprši u zrak kao ogromni gejziri koji uravnotežuju tlak unutar 
ravnotežne točke planeta. U ovom novom kontekstu možete gledati kako nova jezera i oceani rastu na površini 
s kišama koje će imati sličan ciklus kao planeta Zemlja. 
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- Obratite pažnju na svoj mjesec, tamo će se raditi neki testovi. Ne mogu puno komentirati da je to 
znanstvena inicijativa GZ. 

 
P - Mythi, u vezi sa drevnim carstvima koja su vladala planetom Zemljom u antici. Na kojoj razini na kojoj 
su drevna reptilianska bića koja su porobili druge rase da izvršavaju njihove naloge? 

 
- Tehnološki su bili 1. razina. Što se tiče reptilskih rasa, nemaju istu liniju osjećaja kao humanoidi pa je razina 
svijesti o razvoju suživota s drugim rasama vrlo malo razvijena. Odnosno, imaju malo sposobnosti osjećaja ili 
suosjećanja. Budući da su hladnokrvni organizmi s drugom tjelesnom cerebralnom konstitucijom, u pravu su s 
obzirom na svoje genetske karakteristike. Njihovi problemi s insektoidima i humanoidima uvijek će postojati 
u manjim razmjerima s razvijenijim reptilskim rasama i u većim razmjerima s razinom 1 koja kruži galaksijama. 

 
 

P - Mythi, spomenuli ste da bića na višim razinama mogu regresirati na niže razine. Radi li se to po izboru ili su 
uključeni drugi čimbenici? 

 
- Kad je biće usko povezano s određenom kolijevkom kulture, može osobnom inicijativom odlučiti 
sudjelovati u razvoju svojih vršnjaka, ništa se prema tome ne nameće. Kada je u četvrtoj dimenziji, može 
provjeriti nedostatke ili potrebe kroz koje vaša rasa prolazi ili će proći u određenom razdoblju, a to ga može 
navesti da se prijavi za povratak i donese malo svjetla kako bi pomogao svojim ljudima da ubrzaju ove 
procedure za razvoj. 

 
 

P - Mythi, postoje li bića u svemiru s visokom tehnologijom koja funkcioniraju na ovih elemenata su nastavak 
prisvajanja komercijalnih svemirskih letjelica drugih rasa, i ilegalno rudarenje na planetima u obližnjim sustavima. Kada 
se te kulture identificiraju, njezini planeti primaju pojačanu vrstu polja sile, mnogo jače od vašeg energetskog pojasa 
Van Allen. 

 
 

P - Mythi, jesu li razine pokazatelj koliko je dobra duša? Što se više penje na razinama, postaju anđeoskiji? 
 

- Vidite, izraz "anđeoski" vrlo je subjektivan u odnosu na vaše vjerske korijene. Što je viši nivo rase, veći je 
sklad njihovog društva. Uz sve veću svijest o ulozi koju igramo u svemiru, veće je poštovanje prema životu, 
veće zadovoljstvo pomaganja ugroženima razvojem. Ako ovo može poslužiti kao tumačenje pojma 
"anđeoski", onda je tako. 

 
 

P - Mythi, neki se pitaju tvoje mišljenje o razini naše volonterske baze koja doseže 1500 ljudi raštrkanih u 
raznim regijama planeta. 

 
– U današnjim brojkama zabilježili smo učestvovanje od 1485 volontera. Od tih volontera 920 se smatra 
ozbiljnim, a 485 su špekulanti koji se boje samo za sebe ili svoje obitelji. Svi ovi volonteri su ljudi dobre ćudi, 
ponosni smo što pomažu našim posadama i ostalim sudionicima posade u "kontroli događaja" u službi 
Galactičke Zajednice. Pridružit će se mnogim Plejadincima koji su integrirani u vaše društvo i također će 
raditi sa posadama ako je potrebno. 

 
P - Mythi ako smo u 3. dimenziji, kakva stvarnost postoji u 1 i 2, ima li tamo živih bića? 

 
- Vidite, prva i druga dimenzija su dio treće, samo su referentne točke promatranja postojećih planova 
za formiranje treće. Pametan ili ne, živite u tim planovima ali u svima njima, a to jedimenzija u kojoj 
živimo. 
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- Pa prijatelji, nadam se da ćete ozdraviti, a da pritom budete pažljivi na kretanje svojih vlada. Što se tiče 
klime, priroda će se pobrinuti za potrebne promjene i ovisi o vama da poduzmete potrebne inicijative i 
mogućnosti u ovom razdoblju. 

 
 

Video 132 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset dva – 6. travnja 2015. 
 
 
 

P - Mythi, ako smo po zakonu dužni da se cijepimo ili ako nam se cijepljenja nevoljno uvode, kako 
izbjeći otkrivanje ako izbjegavamo takva cijepljenja? Provjerit će nas mikrovalovima... 

 
- Morate se ujediniti protiv ovih zlouporaba. Ako velika većina odbije primiti cjepivo koje je prisilno, ne mogu 
učiniti ništa, tvrtke neće otpustiti svo osoblje zbog "kampanje cijepljenja", vi prijatelji morate shvatiti da je 
vlada tu da služi ljudima, a ne da provodi rješenja nametnuta od strane "korumpiranih poslovnih čelnika". 
Kada postanete svjesni da ujedinjeni ljudi stvarno vladaju, vaše će elite biti poražene do korijena. Samo 
narod može tražiti pravednije društvo za sebe, iskorištavanju zahtjeva uvijek sudjeluju oni koji su tu samo i 
"isključivo" da bi zadovoljili te potrebe i čežnje. Društvo dostiže svoju zrelost kada su njegovi vođe tu samo 

kako bi uravnotežili resurse i osigurali dobrobit svih svojih ljudi. Sve što što nije tako, nije vlada nego je or 
 
 

P - Mythi, neki su se pitali o tome. čini se da je cijeli svemir već ucrtan/istražen i sve pohranjeno u ogromnim 
bazama podataka. Ima li zapravo još nešto za otkriti? Jesu li uopće ostali sustavi na koje još nitko nije 
polagao pravo? 

 
- Naravno da jest, naš svemir je nov, a četiri petine poznatog svemira još je neistražen. Mnogo toga još 
postoji da bi se znalo i posijalo u ovom ogromnom svemiru čiji smo dio. Mnoge nehumanoidne rase mogu biti 
dominantne u mnogim sustavima, a to može predstavljati poteškoće u humanoidnim naseljima u ovim 
regijama. Naša mreža galaktičke zajednice pokriva samo jednu osminu svemira koji je već istražen, stoga 
znači da još puno toga treba učiniti, dobrodošli u našu radnu skupinu. 

 
 

P - Mythi, NASA-ina svemirska letjelica koja kruži oko Crvene planetae otkrila je tajanstvenu auroru koja 
seže duboko u atmosferu Marsa, možete li razgovarati o tome? 

 
- Sjeverno svjetlo je rezultat loma emisije sunčevih čestica na vašu atmosferu u točki koncentracije 
zatvarajućih linija sile magnetskog polja, a pošto Mars dobiva sve deblji sloj atmosfere, to će i tamo uzrokovati 
isti fenomen kao na Zemlji od sada. 

 
 

P - Mythi, GZ bi mogla intervenirati samo ako se koristi nuklearno oružje? Ali kako da izgladnjeli Afrikanci i 
Azijci nisu oblik genocida? Mislio sam da bi mogli intervenirati ako se genocid provede bez obzira na oružje. 

 
- Vidite, interventna politika postoji za sve članove GZ-a, ali kada je društvo službeno postalo dio razine 1. 
Ovo će se dogoditi Zemlji, ali vi prijatelji morate biti jaki da preživite sa svojim vladama dok se ne izda 
naredba za intervenciju. Morat ćete dokazati svoju održivost kao rasa, a svi koji ne borave na planeti čekaju 
se na svojim odgovarajućim mjestima za nastavak razvoja. Ponekad je vama prijateljima teško probaviti ideju 
da sve funkcionira kako bi odgovaralo fazi razvoja na odgovarajuća mjesta, a to se mora dogoditi prirodno, 
naime kroz sustav reinkarnacija. 
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P - Mythi, zašto nema pravih slika Zemlje? Mogu pronaći samo kompozite Zemlje bez pravih slika. Je li ravna? 

 

- Vidite, fotografije koje su snimile misije koje su išle na vaš Mjesec nalaze se u arhivi vaše NASA-e i snimljene su 
daleko izvan Van Allenova pojasa s malom rezolucijom. Druge modernije opreme imaju neke fotografije veće 
rezolucije također snimljene van pojasa, ali iz nekog razloga nisu objavljene za vas. Nemate slike Zemlje jer one 
ne mogu biti na dovoljnoj udaljenosti da snime cjelinu, morali bi odnijeti kamere u Van Allenov pojas da bi imali 
kut, a to je u ovom trenutku nemoguće. Kako da je Zemlja ravna, zbunjujete me jeli ovo vaš srednji vijek ili 
sadašnje vrijeme. Kako itko mirne savjesti može zamisliti ravnu zemlju? U svemiru su svi okrugli, jer su to tijela 
nastala rotacijskim kretanjem dok su još bila na visokim temperaturama. Gravitacija djeluje u svim smjerovima 
izlazeći iz središnje točke rotirajućih tijela i na taj način prirodno stvara sfere. Proučite jednu kap vode koja pada, 
mjehur koji pluta, pokušajte ih učiniti ravnim, ako vi prijatelji steknete hrabrost, možemo se vratiti na razgovor o 
ovoj čudnoj teoriji. 

 

P - Mythi, Zavjetni Kovčeg (the Ark of the Covenant) - Prema novozavjetnom pismu Hebrejima, Kovčeg je također 
sadržavao Aronov štap, staklenku mane i prvi svitak Tore kako ga je napisao Mojsije; to je istina? 
 

- Pa, koncept Zavjetni Kovčeg je čisto simboličan, mnoge "različite stvari" su se događale u vašoj antici i te 
stvari su postale legende. Neke društvene skupine primile su pomoć bogova, kao strojeve za uklanjanje vlage 
iz zraka koji stvaraju vodu, strojeve koji su proizvodili proteinsku hranu za preživljavanje u nekim situacijama 
i provode smjernice kojih se treba pridržavati ako se želi preživjeti ta vremena. Ti su darovi uvijek bili vrlo 
dobro čuvani i bili su predmet sporova te su s vremenom uništeni. Književni romani koje su usvojile vaše 
religije stvorile su sliku kovčega koji će se usaditi u umove sljedbenika kao Božja relikvija, božanski i moćni 
predmet. Jedno vam svima mogu reći, to je samo koncept i priča. 

  
 

P - Mythi, prema infracrvenim slikama, gdje se pojavljuju male kugle različitih promjera koje kruže oko 
okoline koje su na više mjesta otkrili razni ljudi, što nam možete reći o njima? 

 
- Mislim da su neki spremni naučiti više. Zapravo, ove kugle plazme su posvuda, množe se prema potrebi 
humanoida koji prolaze kroz ovaj proces tranzicije. One su poput crvenih krvnih stanica iz vaše krvi koje vode 
kisik do organa. Kugle su programirane da se suprotstave fizičkim neskladima/kemikalijama humanoidnih 
tijela treće dimenzije, fokusirajući se više na one koji imaju više problema koje treba riješiti. Neki ih mogu 
vidjeti, a drugi ne mogu, uz trenutnu tehnologiju, ovisno o osvjetljenju, mogu se snimiti kamerama jer 
reagiraju na frekvenciju u infracrvenom rasponu. Ljudi koji su primili implantate kada su bili mali, odgojeni 
od strane njihove majčinske rase, privlače veću količinu i posjećenost ovih kugli plazmida koje čak prenose 
informacije o određenom tijelu u bazu podataka rase vaših majki. Neki vrlo osjetljivi ljudi osjećaju 
korektivnu moć injekcija koje mogu dobiti u obliku malih šokova. Kada meditirate ili spavate je kada se 
manifestiraju sa većim intenzitetom, pa kad redovnici kažu da su u stanju "Zen", je kada su okruženi 
kuglastim plazmidima od kojih primaju energiju univerzalnih sila. Što više znaš, više učiš. U atmosferi nema 
samo plina, pare i prašine, postoje i drugi elementi u humanoidnim kolonijama o kojima ćete s vremenom 
znati. 

 
- Najosjetljiviji mogu vidjeti ove kugle u nekim situacijama se čak mogu koncentrirati i preko njih slati 
informacije svojim učiteljima. Često vaša medicina nema objašnjenje za slučajeve preživljavanja u 
nesrećama koji bi teoretski trebali biti mrtvi, ali nisu svjesni tih drugih sredstava koja se mogu grupirati kako 
bi zaštitili određene ljude, držeći vitalne točke u privremenoj suspenziji i zaštićene od podlijeganja prije 
njhovog roka. Neki koji su posvećeni razvoju vaših tehnika meditacije i koncentracije, mogu pomoći drugima 
manje sretnima, da dobiju više pomoći od ovih kugli plazmida i provjeriti značajno poboljšanje ovih ljudi, 
kao što je Reiki među desecima drugih tehnika, koje u konačnici dovode do istog stanja koncentracije 
energije. Kada stavite ruku na glavu pacijenta i usredotočite se na svoju spremnost da pomognete toj osobi, 



 

357  

začudili biste se količinom kugli plazmida koje se mogu okupiti oko te osobe. Samo iz tog razloga da se na 
mjestima gdje se mnogi ljudi okupljaju i fokusiraju na pokušaj izliječenja osobe, može dogoditi da vaše 
religije pogrešno nazivaju čudima, jer vjera, i dobre namjere te grupe ljudi, mogu pokrenuti tisuće kugli 
plazmida i izravno na onoga koji je u fokusu, kojem će pomoći čak i ako njegova aura nije dovoljno 
osvjetljena, da prikupi kugle plazmida potrebne za njegov oporavak. 

 
 

P - Mythi, puno pitanja o tome tko je Bog i kako je izgledao, ili je Bog čista svemirska plava energija? 
 

- Vidite, koncept svemogućeg Boga je vrlo nejasan pojam. Bog postoji u različitim fazama univerzalnog 
razvoja, kao hijerarhija "bogova" koji stvaraju i vode u svakom od ovih koraka. Bog koji je važan za razinu 
razvoja rase, je onaj koji brine o svom potomstvu u toj fazi razvoja, i koristi svoje starije učenike da pomognu 
u misiji "Uvećati i umnožiti vas". Neke filozofske točke u vezi s tim teško mi je dati primjer vama, prijatelji, jer 
su vaši koncepti još uvijek vrlo heterogeni. Vidite, morate se usredotočiti na božansko koje je na pravoj 
udaljenosti da sluša vaše prijatelje, u vrijeme razvoja kroz koji vaši prijatelji prolaze. Evolucija je poput obrnutog 
obiteljskog stabla, možete se savjetovati samo sa svojim bakama i djedovima i roditeljima, i prnjeti to znanje na 
svoju djecu i unuke koji će formirati društva, koja će kasnije napraviti mjesta za vaše prijatelje. Što se više razvijate, 
više ćete biti na putu do vrha božanske piramide koja je formirala sve, stoga ne brinite za Boga, sve što doživljavamo 
dio je toga. Znanje, to je poput obiteljskog stabla; svaka nova informacija koju vi ili neko društvo asimilirate stvara 
nove grane koje će razvijati novo stečeno znanje. Nikada ne prestaje, naprotiv, eksponencijalno raste. 

 
- Budite unaprijed upozoreni na promjene, kako društvene, tako i promjene koje nameće priroda 
planete. Pripremljeniji mogu se svjesnije suočiti sa situacijama i pomoći drugim skupinama da se 
prikladnije organiziraju. 

 
Svi ostanite dobro! 

 
 
 

Video 133 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset i treći – 23. svibnja 2015. 
 

- Oprostite na odsutnosti, bili smo u obližnjem zvjezdanom sustavu od vas, ovdje u Mliječnom putu i radili anketu 
na zahtjev GZ u dvije planete na kojima se nalaze kolonije humanoida koji dobivaju razinu 0 odavde i iz drugih 
sustava. Možemo reći da tamo sve ide normalno. 

 
P - Mythi, postoji li igdje u svemiru nezdrav monetarni sustav poput ovog koji koristimo ovdje? 

 
- Naravno da, monetarni sustavi su izvrsni alati za razmjenu društvenih dobara i sirovina između planeta. 
Idealan monetarni sustav nije onaj koji nameću oni koji imaju više bogatstva, resursa ili vojske. Monetarni 
sustav u naprednijim društvima, uključujući i moje, temelji se na ravnoteži između onoga što to planetarno 
društvo konzumira, i onoga što nudi drugim društvima. Vijeća koja upravljaju gospodarstvom imala su za cilj 
višak resursa, potičući aktivnosti i traženje resursa unutar i izvan planete. Ovo je koncept makroekonomije za 
dobrobit dotičnog društva u cjelini, gdje pojedinci koji žive u tom društvu mogu imati sve što im je potrebno 
za  život i obavljanje svojih profesija, bez brige da će morati primati plaće na kraju svakog mjeseca da prežive. 
Koncept bogatstva je drugačiji kada shvatite da radite ono što volite, i da vam ništa ne nedostaje kako biste se 
mogli dalje razvijati u području u kojem uživate. Ako odlučim da se želim odmoriti i malo meditirati, mogu 
otići u bilo koju prazničnu koloniju na planetama koju želim bez ikakvih novčanih troškova za to. Nakon 
opuštajućeg vremena propustit ću posao koji uživam raditi i odmoran se vratiti svojim poslovima i možda s 
obnovljenim idejama za provedbu u praksi. Kako u mom društvu nema ljudi kojima je potrebna pomoć, 
odabrao sam pomoći kolonijama u razvoju u kojima se dobro osjećam provodeći svoje studije i istraživanje. 
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Nikad mi nije trebao novac u džepu, odbor koji upravlja planetima Mantuka pruža sve što nam treba, 
hoćemo  ili želimo imati. 

- Što se tiče monetarnog sustava, sve podružnice Galaktičke Zajednice rade s kreditno/debitnim sustavom u 
kojem svi članovi imaju svoju kreditnu poziciju u stvarnom vremenu kako bi zadovoljili svoje planete po 
svojim potrebama. Ako član zahtijeva resurse iznad svojih kredita s opravdanjem korištenja za povećanje 
svojih kapaciteta na vašoj planeti ili izvan nje, Vijeće GZ investira i kreditira planet, i pruža svu potrebnu 
pomoć da taj član uspije, kako bi bio produktivan i samodovoljan koliko god je to moguće. Oni koji imaju 
više, uvijek pomažu onima koji imaju manje, tako da je najbolji balans za tu regiju. Ne osjećate se dobro što 
živite u vili okruženoj kolibama stanovnika sirotinjske četvrti, zar ne? Razlika je u tome što želite pobjeći od 
neimaštine prezirom ili ravnodušnošću, a jedva vam prođe kroz glavu da ukoliko im pomognete da prebrode 
stanje u kojem se nalaze, da njihova kuća nije mnogo umanjila vašu. Pa, nova razina društva 1 će sada tako 
misliti jer se samo tako planet može pridružiti Galaktičkoj Zajednici kao zdravo društvo i društveni razvoj. 
Kada idete ulagati u jude, a ne u razmetanje, poštujete i divite se prirodi planete i svim bićima koja na njoj žive, 
svi će otići u raj bez      napuštanja vlastite planete. 

- Kao što sam već rekao, ako je tvoj život ili nekog od tvojih u opasnosti, nećeš tražiti od ispružene ruke 
spasitelja od koje je vjere, da li je bogat ili siromašan, ili je zemaljski ili izvanzemaljski. Dakle, osoba koju 
danas pomažete spasiti ili poboljšati njhove živote, sutra bi mogla biti spasitelj nekog od vaše djece ili unuka. 
Društvo je poput lanca, i pokidane ili slabe karike moraju se popraviti i ojačati, kako bi lanac mogao imati 
stvarnu korisnost i ispuniti svoju funkciju. Ne možemo mijenjati dijelove vašeg društvenog lanca; morate 
popraviti svoj lanac na svojoj planeti, pokažite izvedivost, koju mnogi od nas očekuju. Shvatite da je to ono 
što vaše elite žele učiniti, je odbaciti dijelove lanca koje smatraju slabim i nepotrebnim, zadržavajući samo 
dijelove koje smatraju jakima i važnima za formiranje lanca za koji se nadaju da će predstavljati planet za 
buduće odnose s drugim kolonijama. Jednog će dana naučiti da krv njima jednakih, neće poslužiti za 
popravljanje lanca, nego oslabiti njihov komad i napraviti ga neupotrebljivim. 

P - Mythi, što bi u svemiru moglo biti opasnije za planet poput našeg, što ni Plejadani nebi mogli izbjeći? 

- Jedna od najopasnijih stvari u svemiru su komadići neutronske zvijezde koji velikim brzinama lutaju 
svemirom. Da vam dam ideju, neutronska kugla cca. 2 metra u promjeru, težak je ekvivalent cijele planete 
Zemlje i ima isto gravitacijsko polje. Materija koja čini neutronsku zvijezdu izgubila je sav prazan prostor 
svojih atoma, a kada su se elektroni spojili s protonima, neutralizirali su formirajući neutrone i neke druge 
čestice, a nastala je materija najkoncentriranija u svemiru. Ako lopta od 2 metra dođe vrlo velikom brzinom 
prema Zemlji ili vašem Suncu, proći će s jedne strane na drugu kao da su napravljene od plina i praktički 
nastaviti istom brzinom kojom je došla samo ostavljajući za sobom ogroman nered. Jedini način da se 
zaustavi neutronsko lutajuće tijelo je pokušaj promjene kursa kako bi se sudario s daleko većom 
neutronskom zvijezdom. Samo Krulianci i još tri poznate rase imaju znanje kako preusmjeriti ove impresivne 
bolide. 

P - Mythi, postoje teorije da su električne interakcije s planetima ili velikim asteroidima uzrokovale udubljenja 
na Marsu koja su doslovno ukopani u površinu. Ima li nešto uvjerljivo u tome? 

- To bi bila zanimljiva teorija, ali nije ono što se događa. Ako je tako, mogli biste promatrati zrake koje idu u 
velikim količinama po zvjezdanim sustavima, a opaženo je i električno pražnjenje između planeta ili drugih 
nebeskih tijela. Interakcija između ovih nebeskih tijela je samo magnetska. Površinu Marsa nisu iskopale 
munje već druge geološke nezgode i voda, jer slike koje su prikazane vašoj znanstvenoj zajednici nisu 
pokazale stvarne oceane Marsa. Stoga te teorije nastaju samo na temelju pretpostavki. Pražnjenja s dovoljno 
intenzivne snage da izazovu takvu vrstu površnog djelovanja na planeti, bila bi vidljiva iz daleka bilo kojim 
teleskopom, a galaksije bi bile sjajna božićna drvca koja emitiraju bljeskove tisuća golemih munja. Dakle, 
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između planeta nema električnih interakcija ove vrste, prostor nema trenja, nema statičkog elektriciteta za 
stvaranje ove vrste površinskog naboja. Takva iskustva možete stvoriti u laboratoriju pod posebnim uvjetima, 
ali prostor ne funkcionira tako. 

 
 

P - Mythi, pronašli smo još jedan Codex pun slika i čudnog pisma koji se nalazi u mađarskom muzeju pod 
nazivom Rohonc Codex. Što je? 

 
- Ovi spisi koje ste vi prijatelji nazvali Rohonc nisu pravi jezik. Ovo je stari sustav koji se koristio otkako je 
civilizacija Saxas okupirala to područje. Ovo je sustav koji se koristi da spriječi da druga društva čitaju kronike, 
znanost i povijest svoje civilizacije. Koristite sličan sustav koji se zove stenografija, u kojem simboli znače 
promjenjivu ideju u kontekstu rečenice. netko, vjerojatno je stručnjak za hijeroglife imao pristup tablici 
ključeva kako bi razumio ovaj stari sustav i koristio ga za pisanje ovog rukopisa tisućama godina kasnije, u 
vrijeme kada vaši arheolozi nisu ni pronašli ostatke saksaške civilizacije. Vrlo zanimljivo, nije želio da itko zna 
da uspoređuje različite doktrine i religije pokazujući društvenu stranu, dobro i demonsko u svakoj od njih, 
uključujući citiranje određenih kraljeva i kraljevstava. Da je to u to vrijeme dešifrirano, sigurno bi ga ubila bilo 
koja od fanatičnih sekti  njegove epohe. Ali to je samo priča prema stavovima ovog drevnog kroničara. 

 

 
P - Mythi, većina ljudi s kojima smo razgovarali uznemireni su zbog događaja koji se pojavljuju u svijetu, 
unutarnji osjećaj da će se nešto dogoditi. Hoće li se stvarno dogoditi nešto veliko? Planetarna usklađenost? 

 
- Prije svega. Planetarno poravnanje funkcionira na sljedeći način: ako su planeti među vas i Sunca, doći će 
do smanjenja interakcije gravitacijskih sila koje mogu generirati manje promjena, ako je poravnanje nakon 
vašeg gravitacijskog tunela, planet će se pojačati proporcionalno sili koju nalažu planeti izvan vašeg da 
ostanu povezani sa Suncem. Što su planeti veći, to je veći tunel moći kojem je vaš planet podložan. Ali čak i 
tada, može uzrokovati minimalne promjene tlaka unutar planete što ne bi bio pravi uzrok događaja veće 
veličine. Međutim, masovna emisija plazme iz vašeg sunca, može uzrokovati stvarno povećanje temperature 
i pretjerano širenje slojeva magme ubrzavajući procese koji su unutar svojih granica. Ako se nešto dogodi 
tijekom ovog bliskog usklađivanja, mogu sa sigurnošću reći da je to bila samo slučajnost. Povećanja koja se 
primjećuju u vulkanskim i tektonskim regijama, koje prepoznajete, rezultat su prirodnog rasta na planeti, 
koji sada više nema izravnu intervenciju Arkturijanaca. Priroda će morati ići svojim tokom, ako se odgađa 
više nego što je već bila, manifestacija će biti mnogo razornija, gdje nije primjenjiv ni za koga. 

 



 

360  

- Postojeći supervulkani vjerojatno će se očitovati sada ili pred kraj promjena, to ovisi samo o tektonskom 
kretanju koje nije u potpunosti predvidljivo desecima ključnih faktora koji su uključeni. Postojeći supervulkan 
u Sjevernoj Americi nalazi se u regiji koja bi tektonski mogla postati ekstremno nestabilna, tako da može 
imati veliku erupciju, ali također može izlijevati lavu samo regionalno kao i svaki vulkan; to će ovisiti o 
unutarnjem tlaku tekuće lave na događaju. Što više vulkana koji povremeno eruptiraju na planetu, snižavaju 
ukupni pritisak do eksplozije. Davno sam rekao da promatram događaje, što su aktivniji vulkani manje šanse 
za veliku lociranu katastrofu. Ako se tektonske ploče počnu kretati preko Pacifika, pritisak na eksploziju u 
zapadnoj Sjevernoj Americi će se proporcionalno smanjiti. 
- Vaša fauna već neko vrijeme pokazuje da je opstanak sve teži za ove promjene, vidjeli ste što se događa 
na planeti u cjelini sa životinjama. Mislite da će se to brzo proširiti i na vas prijatelji kao izravna posljedica. 
Pokušajte razmišljati o svim alternativnim mogućnostima preživljavanja dok se ne započne neka interakcija 
između nas. Vaše vlade otvoreno spremaju "iznenađenja", samo ne shvaćaju tko je potpuno zatvorenih 
očiju, stoga pažljivo pratite razvoj događaja i na svaki način se pripremite da izbjegnete ovaj posljednji 
pokušaj da vas potčine planovima koje su pripremili. 

 
Budite svi dobro! 

 
 
 

Video 134 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset četiri – 25. lipnja 2015. 
 
- Oprostite zbog izostanka, dolazimo i izlazimo iz Sunčevog sustava za druge isije, ok prijatelji, evo CB zapažanja: 
 

- Arthure, Plejadinci sa Tausa rekli su mi tijekom našeg posljednjeg kontakta da je presretnuta poruka da se 
odjavljuju, govoreći da ako nema odgovora na sondin pokušaj kontakta s nekim znakom civilizacije na Ceres-
u,  mogu pustiti malu EMP bojnu glavu da detonira na "svjetlima" planete kako bi vidjeli hoće li se ugasiti. 
Ugasiti, znači da se oslanjaju na neki oblik proizvodnje energije za rad, što označava umjetnu tehnologiju, a ne 
prirodni fenomen. Patetična inicijativa do krajnjih granica. Baza Aldebaran je upozorena, a ako se to dogodi, 
sonda će biti uništena čim lansira aparat, a sonda koja se približava Pluto-u također će biti detonirana po 
kratkom postupku. 

 
 

P - Mythi, mnogi se ljudi žale na nedostatak pamćenja, gubitak koncentracije i osjećaj mentalnog umora. Ovo je 
povezano s bombardiranjem sunca ili nekim drugim čimbenikom? 

 
- Ne, sunce nema nikakve veze s tim. U slučaju vas ovdje na ovoj planeti i u ovoj fazi, stanja poput Alzheimera 
i mentalnog stresa stvaraju neki ključni čimbenici kao što je nedostatak konzumacije životinjskih proteina kao 
što su masti, žumanjak i sir koji pomažu u povećanju veznih elemenata i oporavak neurona, koji su potrebni 
oblici kolesterola. Također namirnice koje sadrže fisetin koji se dobiva iz raznog svježeg voća, sjemenki ulja i 
orašastih plodova koji također pružaju antioksidans i redovitu upotrebu kofeina kao stimulansa neuronske 
molekularne aktivnosti. Nikada nemojte uzimati lijekove za smanjenje razine kolesterola jer je to mit koji je 
pogrešno stvoren i koji utvrđuje moždani otpad. 

 
- U slučaju da se dogodi jedan iznenadni prekid prijenosa visokih razina zračenja tisuća antena koje vaši 
prijatelji koristite u svojoj trenutnoj tehnologiji, mnogi od vas će osjetiti nevjerojatno poboljšanje 
kontemplativne moći i mentalne koncentracije. Nije slučajno što su vaši drevni samostani izgrađeni u 
udaljenim krajevima i na planinskim vrhovima; dobili su upute da ostanete što je moguće dalje od 
"napretka" koji će se pojaviti u ovim vremenima (G5 mreža). 

 
P - Mythi, u nadolazećem prolazu gladovanja za čovječanstvo, osim pripreme materijala, znate li kakve 
metode za poticanje niske metaboličke potrošnje za našu vrstu rase koju biste mogli savjetovati? 



 

361  

 
- U ekstremnim slučajevima preživljavanja, briga bi trebala biti dobivanje životinjskih proteina (kao što su 
riba, jaja, perad ili slično), sol, šećer ili fruktozu i čistu vodu. Šećeri se također mogu dobiti metabolizmom 
žitarica. 

Ovo su glavne točke za preživljavanje tijekom dugog razdoblja, konzumirajući malo, ali potrebno za 
održavanje tjelesnih funkcija na oprezu. Na primjer, vaši drevni pomorci koji su prolazili do 10 mjeseci na 
brodu bez luka za obnavljanje zaliha, uzimali su sušeno meso i ribu, sušeno i kandirano voće, životinjsku mast 
za kuhanje, sol, med i puno čiste vode. Pa zaboravio sam spomenuti naravno alkoholna pića koja su utjecala 
na relaksaciju raspoloženja posade tijekom dosadnih prijelaza, što pretpostavljam kod vas nije slučaj. 

 
 

P - Mythi, mnogi se pitaju za mjesec rujan, bilo je na desetke predviđanja koji će biti kritični mjesec ove godine, 
kada bi se trebali dogoditi događaji koji su utjecali na planet' s stanovništvom. Što možete zadirkivati o tome? 

 
- Vidite, opći konsenzus ne vrijedi uvijek, ali mnogi od vas osjećaju nešto u zraku. Kao i uvijek, fatalistička 
želja da se ti događaji dogode. Izvori Plejadina izvještavaju da elite planiraju svoj krajnji rok za totalno 
resetiranje ekonomije planeta kroz razne događaje tijekom ove godine, izvještaji koji su poznato GZ. Možda 
odaberu rujan koji im se čini da im nešto simbolizira. Vaši veliki vjerski entiteti sinkronizirani su s vašim 
elitama kao fasadni alat za pripremu sljedbenika na nova otkrića u svrhu društvene neravnoteže. Kao što sam 
ranije rekao, mnogo eksploziva je postavljeno na strateškim točkama kako bi se u bilo kojem trenutku 
simulirao katastrofalni događaj. Iz tog razloga tražim da vi prijatelji promatrate pokrete svojih vlada i vaših 
elita, za koje se čini da sužavaju akcije u posljednja četiri mjeseca ove godine. Shvatite da su vaše vlade na 
rubu potpune destabilizacije, ljudi svakim danom shvaćaju sve više manipulacije i nekažnjivosti korupcije. 
Vrijeme potpune diskreditacije vaših elita, uključujući vjerske, vrlo je blizu da se dogodi na globalnoj razini. 
Namjeravaju se boriti protiv diskreditacije i općeg revolta vojnom silom u svojim rukama, ali neće sva vojska 
ispuniti zapovijedi za istrebljenje sugrađana. Osiguravamo da će kolonija Zemlje znati nositi se s tim do točke 
naše intervencije. Kada se vaše elite više ne viđaju u palačama, pričekajte događaje koje su oni kreirali 
posebno za vas. 

 
 

P - Mythi, objavljeno je da "Stopa vode opada u cijelom svijetu": NASA upozorava da smo na putu globalne suše. 
Je li to rezultat širenja Zemlje za 5%? Hoće li nam GZ pomoći tijekom ovog globalnog događaja? 

 
- Shvatite da voda koja nedostaje u nekim dijelovima svijeta uzrokuje katastrofe i poplave u drugim 
područjima. Voda ne nestaje u podzemnim slojevima; prilično je neredovito raspoređena po cijeloj planeti. 
Atmosferska manipulacija koju promovira vaša vlada uz pomoć vaše degenerirane znanstvene zajednice i 
koju financira vaša elita vašim novčanim stopama i porezima, uzrokuje neravnotežu atmosfere diljem svijeta 
kako bi destabilizirala stanovništvo, uzrokujući da mase sve više ovise o nametnutim "rješenjima" od strane 
njihovih vlada. HAARP sustav se koristi punom snagom kako bi prouzročio kvarove u geomagnetskom polju 
planete zagrijavajući cijele regije uzrokujući radikalno isparavanje slatkih voda, tako da se te regije mogu lako 
kontrolirati. Jedan od razloga za širenje aluminijskih čestica zrakoplovima po raznim regijama je izazivanje 
efekta ugađanja koji služi operativnoj referenci za interakciju HAARP stanica sa susjednima, i tako 
prilagođavanje geografskih lokacija na kojima bi posljedice trebale biti uzrokovane. Frekvencija koju 
emitiraju HAARP stanice odbija se od ionosfere i odbija se natrag na površinu, poput biljarske lopte, ali ima 
učinak odstupanja uzrokovanih pokušajem magnetskog polja koji je uzrokovao ispravljanje kvara, te ju je 
potrebno prilagoditi jer kutovi preklapanja su dinamični. Neke HAARP mobilne jedinice postavljaju se od 
prošle godine, kako bi pomogle u ciljanju kapaciteta glavnih postaja uključenih u tim regijama. 

 
 
 

P - Mythi, govorili ste o povijesti mnogih naroda, ali znate li išta o drevnim špiljama u Karpatskim planinama, u 
Rumunjskoj? Postoje zapisi i noviji nalazi koji tvrde da neki "Drevni" štite ulaze u ove špilje. 
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- Prije otprilike 13.000 godina znanstvenici Atouna održavali su bazu u ovim planinama s laboratorijem 
zaproučavanje genoma i DNK rasa ljudi i životinja. Ovi objekti su korišteni sve do prije 12.000 godina kada je 
civilizacija Saxas premještena sa planete u drugo naselje. Vjerujem da je već spomenuto, ali biomehanička tijela su 
ostavljena u ovim i drugim laboratorijima kako bi se spriječio neovlašteni pristup i kako se programiraju 
molekularno, oni se regeneriraju, i ostaju u funkciji do danas. 

 
 

P - Mythi, preko naših geografskih satelita možemo lako pronaći široke linije i grupiranje konstrukcija ispod 
naših oceana, neke na velikim dubinama. Jesu li to vanzemaljske baze, vojne baze ili izgubljeni gradovi poput 
Lemurije, Atlantide?? 

 
- Da, postoje mnoge velike baze u koje su se mnoge civilizacije smjestile tu radi studija na planeti. Postoje i 
velika urbana područja gradova drevnih civilizacija, starijih od velikih civilizacija Lemurije, Atlantide ili 
Brazilisa. Veći gradovi od vašeg najvećeg koji postoji danas. Povijest ove planete je duga, nemoguće ju je 
ilustrirati u neko vrijeme časkanja. Veliki strojevi radili su na dnu oceana, rudarili i tisraživali rudari 
Camelopardalis-a. Mnoge Arkturijanske baze i drugih rasa donijele su i prilagodile ovoj planeti stotine 
vrsta riba u oceanu kada, je postao spreman da ih primi. Postoje tisuće sati informacija o vašem planetu 
katalogiziranih i zabilježenih u analima GZ, zahvaljujući sondama i satelitima Epsilona Böotesa koji su već 
bilježili mnogo tisuća godina vašu povijesti. 

 
Neki primjeri: 
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- Prijatelji, primijetit ćete mnoge promjene koje se događaju na vašem suncu i svim planetima i mjesecima u 
sustavu, jer je veliko preuređenje u potpunosti u tijeku, Krulianci ponovno kalibriraju Sunce da se vrati na 
normalna pravila rada na novoj frekvenciji, s pojačanim geomagnetskim poljem. Svaki dan koji prolazi, više 
ćete vi prijatelji vidjeti prisutnost svemirskih letjelica i čudne atmosferske efekte. Kad god se napetost 
manifestira u auri planete, mnoge će jedinice različitog porijekla promatrati i čekati priliku da interveniraju. Vi 
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koji čitate ove riječi bit ćete oni koji će pružiti pomoć, a ne oni koji će je tražiti. Uvijek budite psihički spremni 
prilagoditi se svakoj novoj situaciji koja se pojavi, nastavite objektivno promatrati događaje i korake svojih 
vlada, jer će iza njih stajati vaša elita koja pokušava filtrirati društvo na njihov način. 

Budite svi dobro prijatelji moji! 
 
 
 

Video 135 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset pet – 16. srpnja 2015. 
 

P - Mythi, čekali smo svjetlo tvoje baze na Plutonu, što se dogodilo? 
 

- Svjetla naše baze su upaljena, koristimo svjetlo u frekvencijskom rasponu koji je ekvivalentan vašem rasponu 
valnih duljina (nm) od 6000K do 7500K i čini se da vaša NASA filtrira ovu frekvenciju na fotografijama koje vam 
donose. Ova crvenkasta boja fotografija pokazuje rezultat ovog filtriranja jer taj planet nema tu boju; izgleda 
kao površina vašeg mjeseca, ali s tlom mnogo hrapavijem. 
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Dragi prijatelji, koliko vas ima pitanja i dvojbi o tome kako apsorbirati kozmičku energiju, koncentraciju i 
meditaciju. Kako me CB pita, dat ću kratko objašnjenje o tome, koje bi moglo poslužiti kao kratki vodič. Evo 
nekoliko korisnih savjeta i praksi za postizanje kvantne koncentracije kozmičke energije kako biste povećali 
svoju sposobnost transcendiranja na razine koje bi s vremenom mogle pružiti veću lakoću komunikacije 
putem moždanih valova. Prvo, ispitajmo kako funkcionira magnetsko polje vašeg planeta. Magnetski tok 
također djeluje u oba smjera; nema "smjera toka" za magnetske linije između polova. Kroz ove linije 
magnetsko polje usklađuje pojavu kozmičke energije koja se kanalizira s jednog pola na drugi, ulazeći jednim, 
a ostavljajući drugi kako bi nastavio svoje putovanje kroz svemir. Ovi savjeti u ovom kratkom vodiču pokazuju 
kako možete iskoristiti prednosti ovog tijeka da povećate trenutno opterećenje vašeg mozga kako biste 
aktivirali određene uspavane sektore koji zahtijevaju višu razinu kvantne energije za funkcioniranje. Kvantna 
energija je poput vašeg vitamina "D" kojemu je potrebna sunčeva energija koju apsorbira koža za 
metabolizam; pa, kvantne energetske potrebe kozmičke energije za metabolizam u mozgu. 
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Kako podići svoju koncentraciju: 

Kako vrlo malo njih ima piramidu da uđe u nju, stoga možete koristiti neodimski magnet za jednostavnu 
simulaciju poravnanja. Neodimski magnet kada se postavi uspravno na ravnu površinu poravnava se s 
rezultirajućim smjerom lokalnih magnetskih linija, a to će vam dati poravnati sjever/jug kako biste ga mogli 
koristiti. Strana magneta koja je okrenuta prema jugu je njegov sjeverni pol, i to je strana koja će biti 
okrenuta prema vama. S ovim poravnanjem, prednji dio vašeg mozga je poravnat sa sjevernom/južnom osi 
geomagnetskog polja u smjeru u kojem idete na protok kozmičke energije. Kao što prijatelji možete vidjeti, 
geomagnetno polje vašeg planeta ne ponaša se na isti način na svim lokacijama; Vaši kompasi dobivaju 
regionalnu kompenzaciju za ove korekcije. Ali nije geografska os "sjever/jug" važna, već smjer magnetskih 
linija u vašoj regiji, a neodim će se poravnati s tim linijama. Nakon što pronađete položaj te osi u svojoj sobi, 
uvijek koristite ovo osjetilo za meditaciju. Stavite neodimijski magnet u niz tkanina i stavite ga na čelo s pol 
označenim "sjever" u vašoj koži, to nije potrebno, ali magnet će pomoći da se fokusira malo više energije, kao 
što leća radi sa sunčevom svjetlošću. Električni naboji vaših neurona uskladit će se s tim protokom dok se 
opuštate, oslobađajući mozak kako bi se oslobodio opterećenja tih neurona i ostavljajući ih u receptivnom 
stanju. Vježbom ćete moći doći do stanja u kojem prestajete osjećati svoje tijelo, ne osjećate svoja stopala, 
ruke, toplinu ili hladnoću, i bit ćete u kontemplativnom raspoloženju gdje će vaša fizička razina komunicirati s 
vašom astralnom ravninom. U ovoj fazi, vaš će mozak iskoristiti priliku "viška energije" za slobodne sektore 
koji su bili spriječeni da budu oslobođeni u normalnim uvjetima. Što se više sektora oslobodi, to je veća vaša 
sposobnost koncentracije i razumijevanja, jer će vidjeti stvari iz vanjskog kuta koji će omogućiti mnogo širi 
pogled na sve što utječe na vas ili oko vas u trenutku vašeg postojanja. Od te točke nadalje, mogućnosti 
telepatskog primanja bit će mnogo lakše ostvarive, što bi moglo olakšati komunikaciju s ranijem braćom u 
budućem međuplanetarnom odnosu. 

 
 

P - Mythi, pronađeni su crteži i egipatske skulpture koje prikazuju mačke s humanoidnim licem, ptice i 
reptile. Ovo predstavlja bića koja su zapravo bila prisutna ovdje u to vrijeme? 

 
- Prije mnogo milijardi godina u svemiru su rađeni mnogi razvojni eksperimenti koji su uglavnom uključivali 
sisavce i gmazove. Što se tiče potomaka insekata, malo je rasa koje su postale civilizacije jer je većina njih 
izumrla. Sisavci i gmazovi bili su više hibridizirani s obzirom na genom i DNK, a to je dovelo do značajnog 
raspona vrsta koje su uspjele stvoriti društva kroz milijarde godina razvoja. Da, postoje humanoidni sisavci 
hibridizirani s DNK mačaka i pasa i razne vrste biljojeda, osim toga bolje prilagođenih, koji su bili hibridizirani 
s primatima. Većina humanoida je hibridizirana od primata, od kojih dijelimo 92% DNK, ostalih 8% rezultat je 
manipulacije genomom, koji definira razlike između humanoidnih vrsta kao i samih različitih vrsta primata. 
Atouni, Arkturijanci, Plejadinci, kao i većina flota uključujući i moju, imaju mješovite posade s raznim 
elementima raznih rasa koje rade kao tim, svaka u svojoj specifičnoj funkciji, stoga ćete pronaći crteže i 
skulpture koji veličaju različite vrste "bogova" koji su došli sa neba da podučavaju znanje o zvijezdama. U 
slučaju gmazova, postoje neke amfibijske rase koje rade u posadama Arkturijanaca tisućljećima, usput vrlo 
kompetentne i pouzdane, tako da nikada ne sudite vanzemaljce po izgledu, prvo provjerite tko su oni zapravo. 
Hibridi ptica reptila nikada nisu stvarno razvijeni. Ptice su gmazovi različite strukture i činjenica da nemaju 
stvarno funkcionalne ruke ne bi imale veliki budući razvoj kao druge vrste. Freske i kipovi takvih hibrida s 
pticama samo su umjetnička manifestacija; ne predstavljaju nikakav pravi hibrid. 

 
 

P - Mythi, postoji teorija da je vrijeme iluzija: prošlost, sadašnjost i budućnost postoje zajedno. Što nam možete 
reći o ovoj stvari? 

 
- Vrlo apsurdna teorija ... vrijeme se ne akumulira u slojevima da bi se moglo povezati ili konzultirati u 
svemirskom kontekstu. Prošli događaji nestaju nakon što prođu ... to nije kao kadrovi videa. To dijele i svi koji žive 
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u trećoj dimenziji, a prošlost se prenosi svima jednako. To je kao ljestve u jednom smjeru, kada se popnete na 
sljedeću prečku prethodna se ne vraća k vama, ali drugi će se penjati na tu stepenicu gdje ste bili, i ono što je 

vama prošlost bit će za njih sadašnjost. Dakle, u generičkom konceptu, razina u kojoj ste živjeli u ranijem 
vremenu, i dalje će biti tu za druge koji će je prolaziti u konceptualnom obliku, ali za vas kao pojedinca 
prestat će postojati i može biti samo zabilježeno sjećanje u vašim mentalnim zapisima. 

 
- Uz napomenu, ne hodaju svi istom brzinom uz stepenice prema univerzalnom vremenu i prostoru, mnogi su 
možda krenuli zajedno, ali oni najsvjesniji rastu prirodno brže, dostižući buduće razine, dok drugi ostaju u 
svojoj sadašnjosti, a vašoj prošlosti.Nadam se da možete razumjeti kontekst ovih pojašnjenja. 

 
 

P - Mythi, kakvu vrstu valjanosti poruke i prakse na Smaragdnim pločama Thotha s Atlantide služe 
našem trenutnom stanju svijesti? 

 
- Ovi stari mentorski darovi, neke su napravljene od materijala izvan planete, naprednijih kristala i metala, i to je 
uzrokovalo da mnogo njih su trajali do danas, ali poruke, poruke imaju svoj rok trajanja, koji su imale značenje u 
datom vremenu, ne mogu se uzeti kao apsolutni vodič u drugoj epohi. Za savjest ne trebaju knjige ili vodiči, 
rođeni u vašim šumama mogu biti svjesniji od većine vaših "civiliziranih" ljudi. Oni koji traže svjesnost morat 
će je pronaći iznutra, bez obzira na to što znaju čitati stare ploče ili stare knjige. Oni koji mole sa svećenikom 
tijekom mise u crkvama samo ponavljaju riječi u književnom smislu, kao da bi iznutra savjesni vidjeli te izreke 
na vrlo drugačiji od književnog načina, i znaju da biti tamo nije više nego da si u svom vlastitu sobu ili usred 
šume. Nemojte se oslanjati na staro znanje, vi prijatelji živite u epohi koja pruža beskonačno više informacija 
za vaše prijatelje koji formiraju vlastitu bazu svijesti.Pogledajte i analizirajte stare informacije kao relikvije 
prošlih godina, kroz koje je vaša civilizacija uspjela doći ovamo. - Molim vas koji nastojite čuti što se ovdje 
govori, budite uvijek spremni za svaki novi trenutak u životu planete, a mnoga braća koja vas gledaju prijatelji, 
nadaju se pomoći da se sve što prije postavi na pravi put. 

 
- U sljedećih nekoliko mjeseci otkrit ćete dosta kretanja svemirskih letjelica, od kojih se mnogi mogu 
vidjeti bez nevidljivog polja jer se čini da se GZ u posljednje vrijeme zbog toga ne brine previše. 

 
Budite svi dobro i zdravlje. 

 
 

*Objašnjenje neodymium od CB: 
 

Pričvrstite magnet obješen tankom linijom i on će pronaći sjevernu/južnu os vaše lokacije, odaberite sjeverni pol 
magneta koji pokazuje na magnetski jug planete. Ta strana magneta je ona koja se može staviti na vaše čelo dok 
meditirate okrenuti prema sjeveru na planeti. 
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Video 136 

 
Odgovori vanzemaljaca s Andromede – video sto trideset šesti – 27. kolovoza 2015. 

 
P - Mythi, mnogi su vas pitali o vašem mišljenju o ovom putovanju, vi ste prijatelji bili na posebnom mjestu kao i 
svaki brod Krulianaca na bilo kojem sastanku? 

 
- Ovaj put nije tako, posjetili smo šesnaest kolonija koje su na putu da za nekoliko desetljeća pređu na razinu 1. 
Ove kolonije se nalaze u drugom kvadrantu vaše galaksije. Jedinice naše središnje flote Mantuk već se 
spremaju pridružiti se operativnoj skupini koja će pomoći ovim kolonijama u procesu uspona. Trideset jedinica 
koje su trenutno ovdje raspoređene ostaju ovdje dok se situacija u ovoj koloniji ne stabilizira. 

 
Letjeli smo u svemirskom brodu Krulianaca prije 10 i pol godina. Sletjeli smo na razne točke kako bismo 
upoznali lokalne gradove i razne znanstvene objekte. Mogli smo tamo ostati godinama, a da nismo znali sve što 
tamo drže. Kad biste uzeli sve svoje oceane, ne bi mogli ispuniti jedan od mnogih oceana i jezera koje su tamo 
dobili. Postoji vrlo lijepo i ugodno mjesto za biti. Stvarno su posebni. 

 
- Prijatelji, drago mi je što sam opet ovdje i razgovaram s vama. Zaista smo imali produženo razdoblje rada, 
pored  svih istraživanja i studija rađenih na vanjskim kolonijama, naša lokalna flota pozvana je na opći sastanak 
svih timova svih rasa koji izravno i neizravno sudjeluju u kontinuitetu ove kolonije. Sjajan pokret tijekom ovog 
mjeseca, s 380 smještaja svemirskih letjelica u bazi. Očekivao sam da ova skupština neće imati ništa alarmantno.  
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- Raspravljalo se o općim procedurama, postavljanju novih operativnih baza uz trajno deaktiviranje ostalih 
postojećih starih baza, taktičkom planiranju prvih kontakata ako i kada su ovlašteni, tehnologije koje treba 
staviti na raspolaganje za hitne slučajeve, i procedure za moguće uključivanje zemljana u proces. 

 
Također se razgovaralo o prezentaciji bilo kakvih eksperimenata u genetskom području koji su u ovom vremenu 
još uvijek u tijeku. Svi elementi koji čine izvornu floru i faunu planete katalogizirani su i pravilno očuvani u 
drugim odgovarajućim okruženjima. O mjerama zaštite okoliša na planeti također su raspravljali i o kojima se još 
raspravlja od strane drugih znanstvenih timova koji su još barem mjesec dana okupljeni u bazi. 

 
Vidite, ovo su uobičajene mjere kada mnogo različitih timova radi u različitim područjima. Povezivanje posla 
sprječava gubljenje vremena i resursa kada svaki tim zna što drugi radi, a napredak posla je maksimalan. Mi 
smo imali i druge ovakve skupove, ali moram priznati da je ovo bilo stvarno "opće". 22 različite humanoidne 
rase dobile su svoje nove smjernice i razmijenile su puno informacija. 

 
Ono što mogu reći svima koji su pitali da rujan neće biti apokaliptični mjesec kako mnogi očekuju. Najgora 
stvar  čega biste se vi prijatelji trebali bojati, su mjere "razvoja društvenog kaosa" koje bi vam vaša vlada 
mogla nametnuti koristeći se svim glasinama koje šire kao ometanje manje informiranih. 

 
Trenutna destabilizacija kore planeta prirodan je proces koji se mora provesti tako da odgovara novoj 
frekvenciji otkucaja. To je poput velikog zvona, za promjenu tona morat će postati malo veće. To može 
utjecati na neka obalna područja, kao i ponovno pojavljenje dugo potopljenih područja. Ne zaboravite da 
smo ovdje dugo prisutni i nastavit ćemo pomagati da ova kolonija ostane živa. 

 
Problem je zadržati visoku pozornost na pokretima vaših moralno bankrotiranih elita; mogu uzrokovati 
mnogo  više patnje nego što je potrebno u ime doktrine bolesne depopulacije planeta filtriranjem etničkih 
grupa. 

 
Rat s nanokompozitima nama je vrlo lako neutralizirati, najveći problem je biološki rat u kojem genetski 
modificirane mikroorganizme postaje teško otkriti usred milijuna drugih sličnih koji trenutno kruže od tijela 
do  tijela između vas. Izbjegavajte cijepljenje pod svaku cijenu. 

 
Imali smo pristup analizama genetski modificirane hrane za koju se mnogi pitaju, a zapravo sjemenke koje 
su  genetski modificirane da napadaju štetočine sa DNK od vaše kuge, ne predstavljaju stvarnu opasnost za 
vaše  zdravlje u ovom trenutnom kontekstu, ali gube velik dio nutritivnih svojstava u usporedbi sa 
sjemenkama u njihovom prirodnom stanju. 

 
Sunčev sustav će se u cjelini lagano ohladiti zbog smanjene sunčeve aktivnosti jer sustav prolazi kroz gusti oblak 
kozmičke energije, pa sunce reagira povećanjem gravitacijskog magnetskog polja i smanjenjem površinske 
aktivnosti uslijed pritiska oblaka teške energije.Temperature u svim dijelovima svijeta tijekom tog razdoblja 
opadaju za nekoliko stupnjeva, osim u regijama gdje se namjerno stvaraju rupe u geomagnetskom polju od 
strane vašeg vojnog aparata. S velikom mogućnošću kaskade prirodnih događaja "koje je stvorio čovjek", ovi 
posljednji mjeseci u godini mogu biti "ležeći apokaliptični" više ili manje ovisno o akcijama koje vaša elita 
pokreće. Plejadini su tobožnja policija i više od tri stotine svemirskih letjelica je u pripravnosti na planeti, izvan 
matičnih brodova koji su trenutno rašireni po Sunčevom sustavu. Tako da će sve na kraju uspjeti, to je sigurno. 

 
Ekonomija planeta je bankrotirala, mnogi bivši saveznici situacije idu u oporbu, a tehnologije će se koristiti i 

protiv njih u znak odmazde, tako da vaše društvo može proći kroz vrijeme oskudice resursa. Budite oprezni 
prema znakovima, budite oprezni prema svojim predosjećajima, vi prijatelji postali ste mnogo pažljiviji nego 
što ste bili prije nego što smo započeli ove razgovore. Kada vi prijatelji osjetite da su događaji počeli bujati, 
nekoliko mjeseci radite odredbe o predmetima vašeg neposrednog preživljavanja i tražite mjesta sa manje 
kretanja, daleko od točaka koje se smatraju strateškim i od nekog taktičkog značaja. 
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P - Mythi, eksplozije koje su se dogodile u Kini i drugdje dok ste bili odsutni sigurno su pratile druge jedinice 
vaše flote, možete li reći nešto o tome? Zašto su pokazali da se eksplozija dogodila 16. srpnja ,ako se eksplozija 
dogodila 22/08? 

 
- Pa vaše elite ne prestaju biti kreativne. Pošto je bilo kojem elementu koji se smatra oružjem automatski 
zabranjen ulazak u vašu orbitu, oni su instalirali jedinice koje doslovno ispaljuju male umjetne meteore s 
legurama natrijevog metala inkapsuliranog u titanu kako bi izazvale kirurško uništenje ciljeva. Ova vrsta 
aparata ne odgovara masovnom uništenju povezanom s oružjem, tako da se ništa učinkovito ne može 
učiniti po tom pitanju. Ova vrsta uređaja i može se koristiti za izazivanje lažnih "prirodnih događaja", kao što 
je dizanje u zrak velike količine eksploziva postavljenog na strateškim mjestima, uzrokujući plimne valove, 
izolirana područja, među ostalim mogućnostima. Ni regionalne vlasti ne žele pokazati što se tamo stvarno 
dogodilo... pravi udarac može pokazati nešto što dolazi odozgo kao "meteor". Sve je to dio iste igre. Znaju 
da je malo vremena da uskoro moraju uzeti podzemna skloništa izgrađena za udoban opstanak jer još 
uvijek održavaju nadu da će oni biti "sve što je ostalo" i tako biti prihvaćeni kao nastavak ove kolonije. Ali 
budite uvjereni da se to neće dogoditi, njihovo mjesto sigurno neće biti dalje u ovoj koloniji razine 1. 

 
P - Mythi, zašto su mnogi rođeni sretni i imaju dobar život kada drugi nemaju sreće i bore se za preživljavanje? 
Raspodjela sreće ima veze sa zaslugama? 

 
- Kao što sam već rekao, sreća je za nas riječ bez značenja. Ono što nazivate srećom zapravo je zakon 
vjerojatnosti u kombinaciji s aurom svakog pojedinca. Na nultoj razini na kojoj je vaše društvo, svjetlinu aure 
zamjenjuje favoriziranje, korupcija, pronevjera, među ostalim smicalicama. To se neće dogoditi više od 
razine društva 1 naviše, gdje će svatko dobiti dobrobiti vlastitog prosvjetljenja. Prosvijetljenija osoba kada 
prilazi drugoj osobi koja je još uvijek u sjeni pomaže da ta osoba počne jasnije vidjeti sve oko sebe i konačno 
biti sposobna početi paliti vlastito svjetlo kako bi nastavila vidjeti ono što prije nije vidjela, ali sada je 
sigurna da postoji. Jako se trudite razviti vlastito svjetlo, a kada netko svjetliji pristupi, odvojite vrijeme da 
pokušate vidjeti dalje, dalje onoga što ste mogli vidjeti vlastitim svjetlom. Stvari koje ćete moći vidjeti s 
tuđim svjetlom dat će vam poticaj da povećate svoje svjetlo kako biste mogli sami početi vidjeti nove stvari. 
S vremenom i razvojem vaše svijesti univerzaliziranim, shvatit ćete koliko je zadovoljstvo kada vi možete 
osvijetliti i omogućiti onima koji su u nedostatku svjetlosti, da sami vide nove stvari po prvi put. Svi mi da 
bismo bili majstori u nečemu, prvo moramo biti učenici, pa čak i kao učitelji u datom trenutku, bit ćemo 
učenici u sljedećim trenucima, stoga pokušajte biti majstori u onome što već znate, ali ostanite uvijek učenici 
s otvorenim umom za nova znanja koja vam novi majstori mogu pružiti. 

 
- Nemam puno vremena, jer imam puno podataka za dopunu o najnovijim aktivnostima u našoj bazi podataka, 
ali nisam mogao ne proslijediti ovu informaciju vama. 

 
Svi ostanite dobro i s povjerenjem u budućnost. 

 
 
 

Video 137 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset sedmi – 09. listopada 2015. 
 
- Oprostite na odsutnosti, ali puno se radi negdje drugdje i ograničen broj posada se razvija. Ponekad kontaktiram 
CB, ali samo za kratke afere. Danas ću pokušati suziti popis pitanja koja on ima, obuhvativši mnoga pitanja u 
nekoliko objašnjenja. 
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P - Mythi, u našem današnjem društvu dostigli smo dobru razinu tehnologije, vjerujete da smo sljedeći da 
budemo dio međuplanetarnog konteksta? Prema NASA-i, naša su superračunala dovoljno napredna da 
upravljaju svemirskim brodom. 

 
- Oprostite, ali vaša tehnološka razina je još uvijek ispod razine arhaične za nas, vaša tehnologija ovisi o 
električnoj energiji i komunikacijskim satelitima. I s vremenom ćete vi prijatelji shvatiti da Einstein' Teorija 
relativnosti je konceptualno pogrešna jer se ne odnosi na kvantnu fiziku. Dopustite mi da navedem primjer 
tehnologije. Jednostavan kamenčić kakav sam dao CB-u, mogao bi se programirati na molekularnoj razini za 
pohranjivanje tisuća terabajta informacija, obavljanje funkcija koje kontrolira vaš moždani val, komuniciranje s 
bilo kojim uređajem za prikaz, mrežom, pisačem, zvukom, svime što vi prijatelji zovete "Plavi zub" bez 
potrebe za žicama ili strujom, zauvijek. Još jedan mali kamenčić mogao bi obavljati jednostavnu ulogu grijaćeg 
elementa s intenzivnom molekularnom vibracijom koji stvara toplinu trenjem bez povezivanja na bilo koji 
izvor energije, zagrijavajući vodu u jednom od vaših domova zauvijek. Još jedan kamenčić mogao bi djelovati 
kao generator koji privlači slobodne elektrone vaše atmosferske prirodne ionizacije i osigurati pozitivnu 
električnu struju elektrona za protok između njega i uzemljene točke na vašem vlastitom tlu na planetu, 
zauvijek. Kao što svatko može osjetiti, kvantnim programiranjem materije mnogo se može lako učiniti, a sve 
osnovne potrebe društva mogu se s lakoćom zadovoljiti. U vašem sadašnjem društvu kontrola energetskog 
sustava pripada vladama. To je način održavanja i pokoravanja društva. Električna energija proizvedena na 
bilo koji način koju koristite vi prijatelji ovisi o širokoj i skupoj distribucijskoj mreži, koja najčešće nije poštena. 
Najgore, osim sagorijevanja mineralnih goriva, proizvodnje pare korištenjem atomskih fuzijskih materijala, je 
najpogubniji i najštetniji način, jer kako ne dominiraju kvantnim programiranjem, odlučili su da bi 
kontrolirana atomska fuzija bila jeftin i trajan način za proizvodnju energije za prodaju. Problem je u tome što 
ovaj proces nije uvijek "kontroliran" na planeti koji prolazi kroz destabilizaciju razvoja kore, te stvara otpad 
koji nastavlja zagađivati okoliš materijalima koji se pretvaraju u nestabilne pumpe za emitiranje zračenja 
štetne za živa bića. Svemu će tome uskoro biti kraj. Za razliku od tehnološke razine među vama i drugim 
međuzvjezdanim kulturama je još uvijek brutalna. Razvoj će se samo ubrzati kada vaši prijatelji budu mogli 
sudjelovati u integriranom razvoju pod nadzorom GZ u ovoj regiji. 

 
 

P - Mythi, postoji li ikakva tehnološka mogućnost zatvaranja duha ili duše u kvantno stanje? 
 

- Teoretski postoji. Ali to je praktički nemoguće. Jedina mogućnost na koju se mogu sjetiti bila bi korištenje istog 
tipa spremnika koji čuva pohranjenu antimateriju, ali to nije dostupno, jer ovu vrstu programiranja razvijaju 
samo znanstvenici na razini osam i više. Nemoguće je otvoriti jednu od ovih jedinica kako bi se u nju stavilo što 
želite, jer bi zatvaranje bilo nemoguće izvan službene tvornice. 

 
 

P - Mythi, satovi našeg satelita nisu sinkronizirani sa satovima na površini Zemlje zbog relativnih učinaka. Otkrili 
smo da je vrijeme povezano s gravitacijskim bunarom. To je sve što do sada znamo o mjerljivim učincima na 
vrijeme. I dalje bih volio da objasnite kako vrijeme teče drugačije u vašem svijetu u odnosu na naš svijet. 

 

- Vidite, ono što vi prijatelji koristite kao vrijeme, su reference koje se odnose na vaš vlastiti solarni sustav. Svaka 
sekunda koju vi prijatelji prođete ima istu duljinu na ovoj sekundi bilo gdje u svemiru treće dimenzije u odnosu 
na vaš solarni sustav. Čak je i vaša decimalna jedinica na proizvoljnoj mjeri koju je netko prije uzeo, koju ste 
prijatelji podijelili sa sto. Vaš milimetar ne odgovara istoj duljini decimalnih jedinica ni na jednoj drugom planeti. 
Ali decimalni sustav kao mjerna jedinica je točan. Vaši satovi su proizvedeni s odnosom zupčanika koji dijele 
vrijeme jednog okretanja planete i prikazuju rezultat na zaslonu. Čak iu vašim elektroničkim satovima koristite 
frekvenciju otkucaja kvarcnog kristala, podijeljenu kako biste odgovarali vremenu vašeg osebujnog sustava 
mjerenja vremena na vašoj planeti. Ovo vrijeme je količina vremena provedenog u odnosu na bilo koju točku na 
površini planete, jer kada udaljenost planete ostane pod kutom od 90 stupnjeva nepromijenjen, vaše relativno 
mjerenje vremena će ostati isto sa površine, ali ako postoje uglovi i brzina kao varijable, relativno vrijeme će 
također varirati, ne stvarno vrijeme već trajanje odnosa vaših dana i noći. Ako provedete godinu dana na drugoj 
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planeti sa kratkim ili dugim danima i izmjerite vrijeme koje ste tamo proveli jednim od svojih satova, kada se 
vratite na svoj planet, proći će to isto vrijeme, godina dana. Imajte na umu da je vrijeme u svemiru konstanta, u 
bilo kojoj mjeri koja je regionalno izmišljena za mjerenje. Davno sam spomenuo da je mjera koju usvajaju drugi 
sustavi brzina širenja infracrvene svjetlosti u vakuumu, ona izjednačava sustav mjera bilo koje vrste uzimajući 
ovaj odnos kao osnovu. Lako je pretvarati kada se sustavi mogu povezati s uobičajenim osnovnim mjerenjem 
kao na bilo kojem planetu koji poznajete jer, odgovaraju vašem mjeraču. 

 
 

P - Mythi ovi predmeti koji nisu na mjestu imaju neku posebnu funkciju ili su samo umjetnost? 
 

- Ovi kameni artefakti su komunikacijski aparati. Mora da su bili poklonjeni nekoj od vaših drevnih 
kultura. Kompozicije ovih crnih kamenja izvrsne su za ovu vrstu molekularnog programiranja. 
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P - Mythi, rekao si u ranijim video snimcima da na trećoj dimenziji postoji 10 razina frekvencije pa bi li nam 
mogao reći koje su vrste Vanzemaljaca na ovim višim razinama humanoidi? Sivi? Insekti? Također na ovim višim 
razinama koja je njihova glavna razlika u odnosu na nas? 

 
- Rase koje su dosegle razinu 10 su na vrlo visokoj razini osobne energije, tada se može manipulirati 
materijom i kvantnom energijom na sve načine i smjerove. Humanoidne rase dolaze tamo u daleko većem 
omjeru od rasa iz drugih izvora kao insektoidi prednjače sa cca. 20 puta duže, i reptilski oko 5 puta. 
Humanoidni mozak ima prirodno razvijena područja kojima je potrebno dugo vremena da se razviju u drugim 
tipovima mozgova, čak i ako su super mozgovi u nekoliko drugih područja. Možda će vama prijateljima biti 
teško razumjeti, ali kada dosegnu razine 8-10, razlike između podrijetla, humanoidni, gmazovski ili insektoidni 
praktički gotovo u potpunosti prestaju postojati, a kada ta razina 10 prijeđe u četvrtu dimenziju bit će 
jednake u energiji i obliku. Dakle, kada sam spomenuo da su humanoidni oblici oni koji su najbolje 
prilagođeni u trećoj dimenziji se izravno odnosi na vrijeme razvoja, a ne na bilo kakvu vrstu superiornosti. 

 
 

Q - Mythi, što nas još možete naučiti o bićima Nishpaa koja imaju svemirski brod formata broj osam? Oni 
su razine 1, ali su se pridružili GZ prije otprilike 200 godina... jesu li poput nas i naše povijesti? 

 
- Pa, ušli su u Galaktičku Zajednicu prije 275 vaših godina i prošli su kroz vrlo slične trenutke s vama tijekom 
razvoja. Razlika je u tome što je to bila manje heterogena kolonizacija i nije stvorila veliki društveni pritisak s 
kojim se susrećete vi prijatelji ovdje. Elite koje su prevladavale na njihovoj planeti odavno su apsorbirane od 
strane društva u cjelini i gotovo 300 godina započeli su kontakti s civilizacijama povezanim s GZ-om za fizičko 
preuređenje planeta stvaranjem nekih novih oceana i preuređivanjem stanovništva u odnosu na nove 
prirodne resurse. Njima upravlja odbor u kojem su sve odluke vođene voljom i potrebama društva u cjelini, 
nema šefova ni doživotnih članova, članovi odbora se izmjenjuju od specijaliziranijih građana u smjernicama 
o kojima će se odlučivati za provedbu na vrijeme, tada sekcije odbora uvijek imaju najbolje u pitanjima o 
kojima se odlučuje za društveno održavanje i u kontekstu razvoja planete. Oni potječu iz nekih civilizacija 
Aldebarana i dva crna naselja koja proizlaze iz Siriusa pa izgledaju kao vi, ima bijelih i svijetlih mulata, jer ima 
više od 1000 godina ove dvije etničke skupine su se potpuno spojile. Nikad nisu imali velike ratove kao što ste 
vi prijatelji imali ovdje, a male regionalne razlike su se raspršile za 300 godina. To je miran narod, pa je 
njihovim avanturistima bilo teško dobiti dopuštenje za sudjelovanje u GZ misiji u vašem solarnom sustavu. 
Planet stoji u sustavu kojim upravlja sunce pete veličine, ima tri mjeseca, dva mala i jedan koji ima petinu 
mase planete. Promjer planeta je cca. 20.000 kilometara, prosječna temperatura od 24 od vaših Celzijevih 
stupnjeva i polovi široko prekriveni ledom koji zauzimaju otprilike 20 posto planete. Danas je planeti u 
potpunosti kontrolirana klima i vlada mir. 

 

- Vidite moji prijatelji; vaš planet dopušta vašem društvu krajnji adut prije fizičkog i društvenog 
preuređivanja. Vaše elite odlučile su se eliminirati problem prevelikog broja ljudi koji su bili izvan potrošačkog 
tržišta zbog regionalnih problema, a sada se smatraju problemom društvenog onečišćenja. Za njih je to puno 
brže i lakše eliminirati problem nego suočiti se s integracijom ovih populacija koja bi zahtijevala mnogo 
desetljeća i mnogo sredstava. Kao što sam već nekoliko puta spomenuo, nemojte se zanositi apokaliptičkim 
teorijama o posljednjim vremenima, među ostalim, asteroidima na putu sudara. Jedine činjenice koje se 
mogu smatrati stvarnim su stavovi koje su izradile vaše elite i stvarno preuređenje tektonskih ploča na 
planeti. U potrošačkom društvu u kojem su vaši prijatelji bili prisiljeni živjeti lakše je biti oportunist za 
neposrednu dobit nego biti osoba svjesna i zabrinuta za druge. Ovakvo ponašanje stvara začarani krug koji 
uzrokuje nedostatak unutarnjeg mira, frustraciju, ljutnju umjesto povećanja razumijevanja i mogućnosti 
sretnijeg društva za život. To uzrokuje moralno pogoršanje, a sve razumniji i svjesniji građani se osjećaju više 
raseljenima zbog toga što moraju dijeliti planet s ovakvim stanjem stvari. Mnoga društva, milijarde planeta, 
milijarde galaksija prošle su kroz tolike ratove i bitki između društva i planeta, mnogo se nesreća događalo i 
događa se u ovim svjetovima bez broja, ali svaki planet koji dosegne ravnotežu i dodaje se kao zrno pjeska u 



 

375  

regionalnu Galaktičku Zajednicu, je još jedna krijesnica koja osvjetljava veliku šumu, a mi se brinemo da će 
jednog dana svi promatrati naše snažne snopove svjetlosti i sve više nam se pridruživati. 

 
 

Video 138 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset osmi – 17. prosinca 2015. 
 

- Pozdrav moje prijatelji, sretan sam što se vraćam s dijelom naše flote prije kraja još jedne godine, koja se 
računa za vaš planet. Dobra vijest je da će se čak iu ovom desetljeću, 18 obližnjih naselja također pridružiti razini 
1, a naši će prijatelji imati susjede ovdje u vašoj galaksiji za razmjenu razvojnih ideja uskoro. Gledao sam ovu 
skupinu u kojoj se nalazimo, i pronašli veliki razvoj na osobnoj razini u većini vas. Anksioznost daje razlog znanju 
i to dovodi do razumijevanja. Za nas, ono što je važno u skupini mislioca je kvaliteta, a ne količina. Kada vaše 
društvo dosegne kvalitetu i količinu, svakako će vaši prijatelji biti na razini 2. Među volonterima, imamo ljude 
koji bi trebali biti aktivni kako bi nam pomogli, ali moramo čekati vrijeme definirano od GZ. 
Vidite, u volonterskoj skupini registriranoj do ovog mjeseca, oko 60 posto okuplja stvarne psihološke 
uvjete kako bi bili dio globalne reorganizacije. Fizička kondicija ili godine doista nisu bitne jer se sve može 
popraviti prema potrebama svakoga. 

 
Elite se spremaju otvoreno pokazati prisutnost izvanzemaljskih brodova, kao i skrenuti pozornost na svjetsko 
jedinstvo protiv izvanzemaljskih smetnji na planeti. To će biti posljednja izmišljotina koja će odvratiti pažnju 
javnosti kako bi pokosili sve i svakog za koje kaže da se ne uklapaju u planove. Budite spremni uputiti 
najveći broj ljudi u svojim krugovima o tome. 

 
Za nas, Mliječna staza, Sunčev sustav, Sol, Tiamat, mjesec, itd... su imena koja koristite vi, ne na zvjezdanim 
kartama GZ. GZ koordinatni sustav rangira zvijezde i njihove planete u galaksiji po kvadrantima velikog globusa, 
pri čemu, bez obzira na format galaksije, centar je poravnat sa središtem ove kugle, a veći plan je poravnat s 
nultom osi ove kugle. Sve zvijezde koje su dio ove galaksije bit će nazvane po njenom prostornom položaju u 
ovoj imaginarnoj kugli. Uvijek će postojati gornja četiri kvadranta i četiri donja kvadranta, a zvijezde se nazivaju 
šifrom koja uključuje kvadrant poznatog svemira, kvadrant reference Nebule, prostorna referenca galaksije u ovoj 
nebuli i konačno prostorna referenca zvijezda i njezinih planeta u dotičnoj galaksiji. Kada pristupite određenoj 
zvijezdi, možete vidjeti lokalna imena koja su im dale civilizacije koje čine jedan zvjezdani sustav, koji nisu uvijek 
isti nazivi za svaku od njih, pa su to podaci koji će imati bilo kakvu relevantnost tek kada se uspostavi neki 
kontakt. 

 
Kao što je CB već rekao vama, prijatelji, vlade vraćaju bivše obrambene objekte vanzemaljskog porijekla, 
koji su razmatrani za potrebe reinženjeringa u raznim tajnim laboratorijima na planeti, i ispuštaju ih na 
Antarktik gdje će biti neutralizirani jednom zauvijek, da ne predstavljati opasnost za civilno stanovništvo 
planete. Ovaj ultimatum su dobili prije nekoliko mjeseci i nije imao nikakvog učinka, do trenutku kada je 
objekt uklonjen s jedne od razina CERN-a od strane traktorskih zraka Arkturijanaca, nakon što su usput 
uništili nekoliko razina podova. Konačno je to bilo shvaćeno, i vaše vlade su pokrenule uklanjanje i dostavu 
na Antarktik. 

 
Kao što se većina vas osjeća u zraku, vaš planet je na ivici oluje, društvene, ekonomske i prirodne. Razlike se 
smanjuju, ljudi razumiju i vide prave krivce za sve najgore što se događa u vašim društvima i uskoro će 
prestati služiti interesima vaših ocrnjenih elita. Ova godina se, bez sumnje, bliži kraju s dovoljno napetosti u 
svim područjima; bilo je mnogo svađa i sukoba sa malo postignuća! Pojedinačna i kolektivna Karma se 
dovoljno ubrzala, što znači da više nećete bježati niti odgađati rješavanje svojih problema! Krizna vremena 
zahtijevaju nove stavove i zrelost, gdje nam više ne trebaju palijativ ili pogreške. Svako utjelovljeno ljudsko 
biće, trenutno se testira, nema podmetanja da ne možemo riješiti svoju egzistencijalnu bol tako zanemarenu 
već nekoliko inkarnacija! Kažem svima, bez straha od pogreške, koje je puno lakše spasiti dok ste inkarnirani 
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nego kada ste za 4D ravninu. Ovdje, naši prijatelji, još uvijek imate priliku promijeniti se i narasti dovoljno da 
budete dio ovog novog društva. U osnovi, naš tim ima za cilj rekonstruirati putanje i preoblikovati živote kako 
bi bili uspješni u misiji koju je svaki od vas došao ispuniti! Mnogi se mogu pitati: Kako mogu znati slijedim li 
svoje planiranje reinkarnacije? Odgovor je jednostavan, jer oni koji se osjećaju spokojni, mogu biti sigurni da 
ste na pravom putu, a ne oni koji su već dugo slomljeni. Molim vas, prvo vratite nadu i radost življenja kako bi 
vaši mentori i prijatelji mogli pomno pratiti vas prijatelje. Svijet će doživjeti tragične transformacije, Europa i 
Sjedinjene Države su se srušile, a Kina i Rusija će pokazati svoje kandže aktualnim elitama, kao nove svjetske 
sile. Nastavit ćemo raditi i nadamo se da ćemo uskoro moći zajedno raditi na reorganizaciji planete u ovu 
novu fazu sudjelovanja i usklađenosti s razvojem. Nadam se da ćemo vrlo brzo moći konačno započeti izravan 
kontakt između naših kultura. 

 
Iako možda zaista pokazujete brigu i spremnost da pomognete sinu svoga bližnjega, dajući mu cipele, hranu 
i  nadu baš kao što biste to učinili za nekog od svojih, razlike između vjerovanja i doktrina će se smanjivati 
sve dok ne prestanu biti važan dio svakodnevnog života svakog bića na planeti. Veće vjerovanje u planet 
koji se društveno integrira zvat će se "solidarnost", a to će se također razumjeti na svim jezicima i 
dijalektima. 

 
Budite vrlo pažljivi, naše se poruke mogu se dogoditi u bilo koje vrijeme od sada ovisno o napretku situacije. 

 
 
 

Video 139 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto trideset deveti – 05. veljače 2016. 
 

Na ovom sastanku će Mythi odgovarati na pitanja koju su odabrali članovi našeg chata. 
 

- Prijatelji, bili smo u misiji izvan vašeg Sunčevog sustava kako bismo pomogli u prolasku dviju kolonija do razine 
jedan. Bila su to mirna naselja, nije bilo većih problema u društvenoj organizaciji i predstavljanju članova GZ. 
Bila je to dobra misija za više znanja koje skupljamo u društvenom kontekstu. 

 
Pitanja: 

 
P - Mythi, razumijem da se "šou mora nastaviti"... ali imam samo jedno pitanje. Hoće li zemaljska integracija i 
otvoreni GZ kontakt trajati 100 godina ili govorimo o 2-5 godina? Nemojte koristiti riječ "uskoro"... 

 
- Lucas, “uskoro” ćete shvatiti da to ovisi samo o finalizaciji planova vaše trenutne elite. Kataklizme sve više 
opterećuju planet, prirodne i umjetne. Znaju da su na posuđenom vremenu i da je mnogo toga prebačeno na 
Mars. Druga i treća razina potpore vaše elite osvojit će "na dar" podzemne bunkere s obećanjem da će 
zavladati planetom nakon postupne eliminacije stanovništva... prazna obećanja u stvarnosti činjenica. Po 
tempu stvari, vjerujem da negdje u sljedećih 12 mjeseci, odnosno bilo kada. 

 
 

P - Mythi, što uzrokuje neobično prigušivanje svjetla iz Star KIC 8462852? Je li to megastruktura koju je 
izgradila drevna rasa? Ako je tako, koja ga je rasa izgradila, za koju svrhu i jesu li i danas živi? 

 
- Ro, ta zvijezda nema planete u orbiti, inkapsuliran je za korištenje energije. Ona je već inkapsulirana prije 1300 
godina. Ali pitanje je relevantno; Nikad prije ovo nisam objasnio vama prijateljima. Postoje zvijezde s blagim 
gorenjem u njihovim reakcijama, a kada nema planeta ovisnih o njihovoj svjetlosti i toplini u njihovom 
gravitacijskom polju, neke kulture s mnogo kolonija i međuplanetarnih operacija kao što je Camelopardalis 
upravljaju oslobađanjem regionalnog GZ odgovornog za takvu inkapsulaciju uz nadzor Krulianaca, koji je 
visoki izvor nepresušne energije za životni vijek te osamljene zvijezde. Mnoge tisuće osamljenih zvijezda već 
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su kapsulirane na ovaj način. Ali to je bio tehnološki korak koji je već zamijenjen drugim izvorima energije 
mnogo jeftinijim za implementaciju. 

P - Mythi, koji je to 9. planet koji znanstvenici traže i koji utječe na druge planete u našem Sunčevom sustavu? Je 
li ovo oduvijek postojalo, potrebno je 12.000 do 20.000 godina da se oko Sunca okrene, ili je ovaj objekt 
postavio GZ? Možete li nam reći nešto o tome? 

 
- Chiefy, Thomas, Ro, mnogo je ogromnih i pustih planeta koji kruže oko Kuiperovog pojasa u njegovoj 
debljini od dvije milijarde milja. Niste ih mogli vidjeti niti svojim najboljim teleskopima, a neki od njih 
stvarno utječu na vaše planete vanjskih orbita tisućljećima. Ali ono što su vaši znanstvenici otkrili bio je 
Nibiru sustav koji su Kruliani premjestili upravo za tu četvrt i zbog nedavnog slučaja donio je promjene i 
kontraste koji su skrenuli njihovu pozornost na regiju. Sustav Nibiru počeo se ubrzavati do svoje izvorne 
orbite. Tko odlučuje o graničnim razinama upada koje može generirati su Krulianci, i oni znaju kada i kako 
rebalansirati sustav koji uključuje ne samo vaš solarni sustav već i niz drugih ravnoteža u putanji Nibiru 
sustava. Možda ćete moći vidjeti kako sustav napušta Sunčev sustav, ali putanja je postavljena za njih, a mi 
još nemamo nikakve informacije o tome. Mogu samo reći da se neće promatrati blizu vašeg sunca kao što vi 
prijatelji čekate, bit će vidljivo u drugom kvadrantu koji dolazi s juga. 

 
 

P - Mythi, možeš li nam dati neki primjer kakve će "DNK abnormalnosti" kako ih sada smatramo i "nama 
nepoznate sposobnosti" imati djeca rođena na razini 1? A što možemo učiniti da svojoj djeci pomognemo da 
ojačaju te sposobnosti? 

 
- Hidalgo, neće biti drastičnih promjena u ponašanju. Početnik na razini jedan i dalje će biti blizu nule i trebao bi 
se s vremenom razviti do razine dva.Djeca rođena na prvoj razini imat će sposobnost razlučivanja i 
diferenciranog učenja, ako se pažljivo usmjeravaju i ohrabruju u svojim prirodnim sklonostima, bit će 
sljedeća odgovorna za novu generaciju koja će dobiti "prvu razinu" čistu od oca i majke. U ovoj fazi recimo da 
će biti "na razini jedan", ali i dalje pod vodstvom nulte razine... Dakle, ako ste prijatelji još uvijek roditelji 
nulte razine, pokušajte biti na razini nula plus... otvorenog uma za novu stvarnost i budni za ovu novu eru 
planete. 

 
 

P - Mythi, možeš li nam dati fizički opis Arkturijanaca, molim te? Rekli ste humanoidni dupini, ali ovo je previše 
nejasno. Izgledaju li kao naši dupini? Hodaju li kopnom? Sadrže li njihovi brodovi vodu u kojoj se kreću kao mi u 
zraku? Govore li riječima ili su telepatski? Kako izgleda Arkturijanac, visina, izgled, boje i odjeća? 

 
- Tania, može se dogoditi da ćete u svojoj sljedećoj inkarnaciji na prvoj razini koju odaberete, roditi se u koloniji, 
Arkturijanaca "razina jedan" ... bit će s vaše desne strane ako želite. Da, prije nego što pitate, u četvrtoj 
dimenziji od prve razine može se u određenim slučajevima napraviti međurasna razmjena. Ako pokažete 
veliku uvažavanje za neku posebnu kulturu, možete odlučiti utjeloviti ovu specifičnu kulturu u pokušaju 
prilagodbe. Pa, da se vratim na vaš odgovor, da, oni su humanoidi, iz različitih su linija s rasponom lica prema 
matićnim vrsta. Imaju prosječnu visinu od 2 metra, 100 kg, koža u rasponu od bijele ružičaste do tamnosive, 
ovisno o vrsti. Svi oni hodaju s nogama i dišu kako vi dišete. Vole plivati i roniti gdje pod vodom mogu 
provesti više od 15 minuta. Njihovi brodovi nemaju vodu unutra, normalni su za humanoidne standarde. 
Uglavnom su sretni, ali međusobno komuniciraju dijalektom i telepatski, s drugim naprednim rasama 
telepatski, a s manje naprednim rasama koriste uređaj trenutni prevoditelj. Obično nose anatomske 
kombinezone s oznakama rase na desnom ramenu, a kaput svoje flote na lijevoj strani prsa. Boja varira s 
flotom, bijela, siva, crna, srebrna, itd... 

 
Ne brinite o izgledu. Čak i sada postoji mnogo vrsta rasa, neke normalne za naše standarde druge bizarne na 
prvi pogled. Humanoidi kao što smo mi postoje od 1 do 10 stopa visoki, ali ono što je važno je duh koji obitava u 
tom tijelu. Varijacije DNK i genoma, uzrokovane različitim tipovima okruženja u različitim regijama svemira, 
uzrokovale su takva odstupanja, ali to se jednostavno naziva moć prilagodbe. 
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P - Mythi, kao dobrovoljci, kakve smjernice se daju ili dopuštate volonterima da idu instinktivno? Postoje li 
posebne smjernice za volontere koje treba slijediti ili će postojati neka posebna obuka? Kakva je disciplina ako 
je ima od onoga što ste vidjeli u prošlosti za one koji ne slijede vaše smjernice? 

 
- Tami u trenutku kada bi volonteri mogli biti potrebni oni će biti kontaktirani te će sudjelovati u 
komplementarnoj prirodi akcijskih planova koji su usvojeni za njihovu jezičnu regiju kompatibilne i 
poznavanje nijansi ponašanja njihove kulture. On ili ona će pomoći u spasilačkim brodovima i djelovati kao 
glasnogovornik za međusituacije sa svojim ljudima. Za ove funkcije mora se konzultirati i dobiti upute o svemu 
u što sumnjaju. Osoba koja vidi može pomoći onima koji još uvijek ne vide. 

 
 

P - Mythi, Želio bih znati jesu li blizanci identični ili nemaju posebnu povezanost jedno s drugim u vezi sa svojim 
dušama. 

 
- Ne Rene, različite su duše, činjenica da su rođeni kao blizanci, trojke ili više u istoj trudnoći je zbog nesreća 
u ovulaciji uzrokovanih lijekovima ili fizičkim promjenama, a ponekad je i genetska zbog neke mutacije gena 
koja se dogodila u obitelj. Osim činjenice da su napravljeni zajedno, od različitih ovula ili zajedničke ovule, 
neće imati ništa zajedničko duhovno. 

 
 

P - Mythi, iz dana u dan pojavljuje se nekoliko dokaza da su snimke koje prikazuju unutrašnjost ISS-a lažne, a 
scene su napravljene u avionima koji uranjaju. Ostale scene kao da su snimljene u vodi ... stvarno imamo ISS u 
orbiti? 

 
- Da, vi prijatelji imate svemirsku stanicu u orbiti, ali odnosi i unutarnji izgled vrlo se razlikuju od onih koje su 
vam prikazane. Postaja je potpuno militarizirana, paneli, radari, teleskopske kamere dalekosežne i raznoliko 
konvencionalno oružje sastavni su dio interijera. Scene koje mi je CB pokazao s prijenosnim računalima i 
drugim konvencionalnim instrumentima doista su potpuna fantazija. Većina prizora astronauta koji rade 
vani također su lažne, jer bi bilo nemoguće prikriti količinu svemirskih letjelica koje kruže, čak i mnoge 
letjelice koje se iz znatiželje cijelo vrijeme približavaju kako bi promatrale čudnu tehnologiju i izgled 
iste.Uskoro bi vaši prijatelji mogli imati više transparentnosti informacija, budite strpljivi. 

 
 

P - Dakle, moje pitanje ima veze s trenutnom kulturom i tehnologijama koje koriste članovi Galaktičke 
Zajednice. Znam da se CB dotaknuo neke tehnologije, kad je posjetio vaš brod, ali drugi primjeri s objašnjenjima 
kako oni u osnovi rade bili bi fascinantni. Također, vezano uz kulturu, što volite raditi u slobodno vrijeme, koja 
uobičajena hrana se jede, i ostali detalji iz svakodnevnog života? Nije vrlo hitno pitanje, ali mislim da bi nas 
malo više povezalo. 

 

- Pa Jake, ovo je duga tema, ali pokušat ću sažeti. Tehnologija koja se koristi na našim brodovima nije u 
potpunosti standardna za sve brodove drugih rasa. Svak bira svoje metode i običaje. Naši brodovi imaju radna 
mjesta gdje svaki koristi svoje znanje kako bi upotpunio rutinu misije koja je u tijeku. Naše hranilište 
opremljeno je kompatibilnom infrastrukturom s rasama koje su dio posade, i ne trebamo imati zalihe hrane ili 
vode budući da imamo male portale povezane s našim matičnim brodom koji zauzvrat preusmjerava na izvore 
opskrbe potrebnom hranom i vodom. Druge rase sa starijim tehnologijama zahtijevaju lokalne zalihe hrane i 
vode. Ako izgubimo vezu s našim matičnim brodom, možemo zatražiti podršku od antarktičke baze za opskrbu 
potrebnim u slučaju naše misije ovdje. Imamo i prostore za odmor u kojima se možemo okupiti kako bismo 
razgovarali, konzultirali bazu podataka da bismo postavljali pitanja, razgovarali s prijateljima i rodbinom iz 
rodnog grada, igrali holografske igrice ili se izolirali u svom osobnom prostoru kako bismo slušali glazbu, 
istuširali se ili spavati bez uznemiravanja ili smetanja. U mom slučaju, jedno od mojih ometanja u slobodno 
vrijeme je promatranje kako stvari idu s vama. Koristimo za konzumiranje puno vrsta sokova, mnogo ukusnog 
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voća po galaksijama... ali također konzumiramo pripremljenu hranu s povrćem i proteinima kao dopunu ili 
prehranu. 

 
 

P - Mythi, intervju s čovjekom, sada prilično starim, koji tvrdi da je bio u osoblju tijekom nesreće u Roswellu 
1947. kaže da je jedan vanzemaljac još uvijek živ koji se drži u svemirskom centru Johnson u Houstonu. Da je 
ostavljen jer je zemljanima dao tehnologiju optičkih vlakana, i kao rezultat toga, morao je biti "ambasador". 
Izrazio je želju da ode kući, da se nada da je možda prošlo dovoljno vremena da bi sada mogao biti spašen. Ima 
li istine u ovome? 

 
- Karen, mislim da je na ovo pitanje već odavno odgovoreno. Vanzemaljac je bio biotehnološka jedinica i 
dugo je bio u vlasti vaše vojske. Sigurno su znanstvenici vanzemaljaca možda dali savjete o starijim 
tehnologijama, neke nevojne komunalne usluge na dar. Prethodno se pitanje odnosilo na medicinsku sestru 
Matildu koja je neko vrijeme intervjuirala entitet i na kraju interpretirala informacije pojednostavljeno 
iskrivljene u nekim od njegovih interpretacija. Ova jedinica nije bila spašena, morala je biti isključena samo 
nakon nekoliko godina. 

 
Prijatelji, vrlo je lijepo odgovarati na vaša pitanja u ovoj posjeti, i uvijek zapamtite: 

 
Raj se može stvoriti bilo gdje. To je mjesto gdje se osjećate sretni, dijeleći tu sreću i osjećate se u potpunom 
duševnom miru. Nema svrhe živjeti u dvorcu, okružen jarkom da vas manje sretni ne uznemiravaju, ovo 
nije raj, ovdje ćete biti parkirani na svojoj razini, i nećete napredovati ni milimetar u svojoj duhovnoj 
evoluciji. 
Sreću što postoji zapravo treba dijeliti, jer sunčeva svjetlost obasjava i grije one koji dodiruje, bez obzira o 
kome se radi. 

 
Vidimo se sljedeći put s novim pitanjima ili u nekom izvanrednom izdanju! 

Budite svi dobro!  

 
Video 140 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset – 13. ožujka 2016. 

 
Na ovom sastanku će Mythi odgovarati na pitanja koju su odabrali članovi naše razgovorne 

grupe. P - Mythi, koliki je zapravo postotak svemira koji trenutno pokrivaju galaktičke zajednice 

zajedno? 

- OK, dat ću vam prijateljima vrlo grubu predodžbu o opsegu onoga što je poznato. Već sam ranije dao neke 
podatke, ali ponekad govorim vrlo izravno i zaboravim detaljnije objasniti neke prethodne izjave. Ovu 
djelomično poznatu regiju nazivate "Laniakea Supercluster". Ovaj supergrozd uključuje 112 849 galaksija, 
uključujući naravno i naše dvije; možete li to zamisliti? Od svih ovih galaksija samo je 8 posto dio mreže koju 
pokriva Galaktičke Zajednice sa 1.593.026.498 planeta koji su danas povezane. Kad sam rekao da je četiri 
petine našeg "poznatog svemira" još uvijek neistraženo, mislio sam upravo na to, "mi znamo" petinu ovog 
supergrozda Laniakea, ostalo je još neistraženo. Shvatite da samo ova regija pokriva površinu od 542 
milijarde u vašim "svjetlosnim godinama", što je nevjerojatno veliko područje prema današnjim 
standardima. 
Procjenjujemo da ćemo moći katalogizirati i istražiti dvije petine Laniakea regije u sljedećih 20.000 godina. 
Kao što možete vidjeti, čak i unija svih 1,327,528 Galaktičkih zajednica predstavlja nešto vrlo malo i 
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beznačajno u usporedbi sa svemirom u cjelini. Nadam se da sam vam bolje razjasnio ovu točku pokazujući 
kako smo svi mi još uvijek jako mali. 

 
P - Todor pita, Mythi, već više od 5 godina komuniciraš s CB-om. Odgovorili ste nam na stotine pitanja, ali 
postoji li pitanje, da si se oduvijek nadao da ćemo te pitati i nikad te nismo pitali? Ako postoji takav, što je to? 

 
- Todore, da sam rekao što je trebalo pitati, naveo bih... pita se jedna osoba kad je spremna čuti odgovore. Doći 
će mnoga pitanja, ali ono moraju doći od vas da bi imali valjanost za koju se nadam da imaju. Nastavit ću 
strpljivo čekati sve važnija pitanja. Nadam se da sam odgovorio na vaše zanimljivo pitanje. 

 
 

P - Degas pita, Mythi, kako napreduju protuutezi u našem Sunčevom sustavu, a posebno sa Zemljom/Tiamatom? 
Hoćete li nam, ako znate i ako vam je dopušteno, dati grubu procjenu koliko će vremena trebati da se pomak 
polova u potpunosti dogodi? 

 
- Vidite Degasa, orbitalni izračuni protuutega je unutarnja stvar Krulianaca i znanstvenika iz GZ. Protuteg koji 
drži vašu osovinu sustavno se uklanja i možete primijetiti klimatske promjene i promjene ponašanja u 
raznim regijama koje uzrokuju nepoželjne posljedice za stanovništvo. Vjerujem da je sporost procesa 
davanje potrebnog vremena za oporavak ili napuštanje ovih područja, dajući veće šanse za preživljavanje za 
one skupine koje su najviše pogođene. Ako se činjenice dogode brzo, ne bi bilo spasa za mnoge ljude u 
regijama koje bi iz sata u sat postajale nenaseljene. Uklanjanjem protutega sa juga, aksijalna ravnoteža 
planeta će se povećati u odgovarajućem razmjeru do te mjere, da planet definitivno dovrludati na novi položaj, 
koji bi sevjerojatno mogao dogoditi tijekom ove godine. 

 
 

P - pita Kelly. Koja je to 'Arhitektura' koju je CB spomenuo da još uvijek izaziva 'efekte' nakon što je 'demon' 
(duša niske vibracije) uklonjen iz osobe. Koliko će to trajati i postoji li nešto što bi zaustavilo arhitekturu? 
Također, kako ste postavili 'chi' polje oko uključene osobe? 

 
- Kelly, nema demona, postoje 'crne ruže', ljudi poput tebe, samo što su se odrekli mogućnosti da se uzdižu 
znajući da bi put bio predug, pa se radije navikavaju na sjene nego da traže svjetlo. Ako ste slabi i pod 
utjecajem bilo kakve zasjenjene aure, osoba sa više svjetla može jednostavno dati energiju vašoj auri čineći 
je svjetlijom, a to će obeshrabriti crnu auru koja će tražiti drugu osobu u poziciji da bude žrtva njegovog 
vampirizma. Nema "arhitektura", ima manje-više osjetljivih mjesta poput ožiljaka, ali brzo nestaju, pa se 
crna aura uklanja svjetlom. Kad spomenete "Chi polje" shvatite da je ono što prosvijetljenija osoba radi 
jednostavno "zapali" vašu svijeću... čak i stvorite svoje zaštitno polje ili "Shi" sa svjetlom koje će početi od 
upaljene svijeće. Najbolji način da ostanete izolirani od loših izvora energije bez oslanjanja na druge, je 
povećanje vlastitog svjetla. 

 
 

P - Tania pita, draga Mythi, čitajući tvoje poruke, pokušavam zamisliti nezamislivo. Koliko je sredstava potrošeno, 
koliko je brodova angažirano i koliko rasa sudjeluje u pomoći našoj koloniji? Shvaćate li da malo Zemljana uopće 
nije svjesno vašeg postojanja ili pomoći? Sve se ovdje uzima zdravo za gotovo od strane naših ljudi "prirodnih 
sila". Pitam se jeste li vi ili neki ljudi iz drugih posada ikada očajavali, sumnjalj u nas? Mislite li ikada da smo 
nezahvalni i da nismo vrijedni vašeg truda? 

 
- Tanja, kad svoje malo i nemoćno dijete odvedeš u vrtić da bi otišla na posao, znaš da će biti iskusni ljudi koji 
će pratiti njegovu aktivnost. Kako odrastaju, učinit ćete sve što je potrebno kako bi imali potrebnu pažnju za 
zadovoljavajući razvoj. Mnoga djeca ne shvaćaju da sve što roditelji žele je za njihovo dobro i postaju 
buntovna i većina ne shvaćaju koliko su im vremena roditelji posvetili. Razlika je u tome što ne očekujemo 
priznanje; činimo ono što namjeravamo učiniti za rast svih i posljedičnog uspona inteligentnog života oko 
nas. 
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Sve pridružene rase svih galaktičkih zajednica zgušnjavaju nove nadzorne timove kolonija, poput velikog 
"Crvenog križa" koji ima nekoliko razina djelovanja od razine tima 1 do timova visoke razine poput 
Krulianaca. Mnogo puta, njih oko 140, svoje misije okreće između dvije ili tri kolonije u isto vrijeme, ovisno o 
planiranim događajima za svaku, timovi se u određenim trenucima više fokusiraju na jedno ili drugo. 
Trenutačno je 320 brodova u prosjeku svaki dan u vašem solarnom sustavu, ne računajući komercijalne 
brodove i sonde. 

 
 

P - Pryce pita, Mythi, pričao si nam o razumnim dupinima, gmazovima i insektoidima. Postoje li rase mačaka, 
svinja, ptica ili drugih naprednih rasa koje nisu ljudske kako mi mislimo o tom pojmu? 

 
- Pryce, već sam prije odgovorio na ovo pitanje, ali u slučaju da nije bilo jasno, da, postoje mnoga iskustva u 
davnim vremenima, gmazovi, kukci i sisavci različitih vrsta oduvijek su korišteni s naglaskom na njihove fizičke 
kvalitete i mogućnosti mentalne manipulacije znanosti i tehnologije. Mnogi su radili, a drugi su se pokazali 
neadekvatnim generirajući rase sa sporim razvojem ili bez njega. Katalogizirali smo preko 250 izvora u 
razvoju u slučaju sisavaca uključujući majmune, mačke, svinje, morske sisavce. U slučaju gmazova postoji 20 
glavnih izvora uključujući kopnene vrste i vrste vodozemaca. U slučaju insektoida, mnoge vrste su razvijene 
da rade i nakon što su zamijenjene tehnološkim radnim insektima, ove rase nastavljaju svoj spori razvoj do 
danas, te su u teškom odnosu s drugim rasama. Ptice se nisu koristile zbog neadekvatnost mozga i njihovih 
fizičkih ograničenja. 

 
 

P - Julian pita, želio bih pitati Mythija o glazbenoj ljestvici, neki ljudi su rekli da je trenutna ljestvica herca 
izmijenjena kako bi se stvorila disharmonija kod slušatelja. Može li CB pitati o tome? Također, ako jest, koja je 
točna glazbena ljestvica? 

 
- Julijanska glazbena ljestvica je poput abecede; u slučaju nota koje koristite su linearna povećanja u bilo 
kojoj ljestvici. U slučaju zvuka, vaši su uređaji također počeli generirati elektronički nelinearne, logaritamske 
ljestvice, koje se mogu asimilirati sa zvukom koji su mnoge vrste koristile za proizvodnju glazbe raznih vrsta 
nijansi i namjena. Frekvencije koje se koriste u ovim ljestvicama variraju od rase do rase, ovise o okruženju 
širenja, sposobnosti sluha, itd... Iz iskustva vam mogu reći da ako čujete pjesmu Arkturijanaca ne bi voljeli 
cvrkutanje što je za njih jako lijepo. U glazbenom smislu nema “savršenog”, uvijek je riječ o prilagodbi. 

 
 

P - Pita Miled, želio bih pitati Mythija postoji li neko mjesto na zemlji na koje je sletio, a koje ga podsjeća na 
dom i što mu se na tom mjestu najviše svidjelo? 

 
- Miled, ovdje ima mnogo lijepih mjesta, mnogo čistina između rijeka i jezera u vašim šumama, uglavnom 
netaknutim vašom civilizacijom koja me podsjećaju na mjesta na mojim planetama. Otoci vaših oceana i 
nenaseljene kontinentalne obale također čuvaju bujnu i lijepu prirodu. Vrlo je teško odrediti samo jedno mjesto 
među mnogim prekrasnim mjestima koja postoje na ovoj planeti. Od pustinja do šuma i oceanskih područja, 
sve one imaju lijepe aspekte ovisno o tome kako ih gledate. 

 
 

P - Kelly i Ro pitaju, Mythi, ima li CB DNK određene vanzemaljske rase? Jeste li na bilo koji način povezani? 
"Sitka", planet u vašem solarnom sustavu, također je naziv grada na Aljasci. Je li to slučajnost? Koje biste ljude 
ili regiju na Zemlji danas smatrali potomcima ili povezanima s vašim mjestom podrijetla? 

 

- Kelly i Ro, za CB-a što mogu reći da ima DNK izveden iz vrlo ružne rase Plejada. Nemamo nikakve veze 
između naših rasa. Više od dvjesto godina naši timovi su u kontaktu sa ruskim skupinama u regiji koje su bile 
izolirane hladnoćom, možda su se spominjala imena i to bi moglo sugerirati da netko da to ime novom selu. 
Što se tiče potomaka, ne, nemamo potomke u ovom sustavu, ali u budućnosti će možda biti mogućnosti. 
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P - Degas pita, Mythi, bilježe li elementi Galaktičke Zajednice odgovorni za praćenje ovog društva specifične 
okolnosti u vezi sa smrću svake osobe? ako je odgovor da, hoće li ti podaci biti dostupni u arhivima kada našem 
društvu bude dopušten pristup? 

 
- Degas, ne, mi ne pratimo tu razinu. Jedini koji prate životni ciklus svakog od planeta su Plava Bića odgovorna 
za taj planet. No, postoje mnoge činjenice o regionalnim događajima koji uključuju osobe ili grupe osoba koje bi 
mogle biti u regionalnim GZ postupcima; može biti da se tu može puno tražiti. 

 
 

P - Uroš pita - U misiji Apollo 20, navodni sudionik bio je ruski kozmonaut Aleksej Leonov, koji je još živ i sasvim 
zdrav. U svjedočenju o letu spomenuli su svojevrsnu zaštitnu vreću za spavanje kojom su prošli Van Allenov 
pojas, kao posljedicu razornog zračenja primljenog tijekom prethodnih misija. Možete li nam reći, dragi 
prijatelju, jesu li on i drugi sudionici zaista bili prisutni u ovom letu, ili su, kao i prije, samo vidljivi dio te misije 
(čak ni misiju ni danas NASA ne priznaje). Ili su možda u suradnji s reptiloidima dobili bolju zaštitu u ovom letu? 

 
- Uroše, posada misije koju ste vi prijatelji zvali "Apollo 20" bila je posljednja, to je bilo kada su uzeli biološki 
materijal i tehnološku opremu na Mjesecu. Ova posada je bila ta koja je otišla i vratila se na Zemlju. Nakon 
nekog vremena samo se žena nije opirala. Eksperimentalno su koristili posude laminirane bimetalne, 
unutarnju stranu olovnu foliju i vanjski zlatni list. Zlatni list je bio uzemljen izvan trupa broda pomoću 
spojnog kabela kako bi zračenje moglo cirkulirati samo izvana posude držeći ih zaštićene iznutra. Štoviše, 
uzimali su sodu bikarbonu do kraja života kako bi smanjili učinke zračenja i spriječili rak. Kada sam 
preporučio vašim prijateljima da uzmete sodu bikarbonu nije bio samo slučaj raka, čitajući CB-ovu bilješku 
ispod, vaši prijatelji razumjet ćete opseg mog savjeta. CB će ovaj odgovor dovršiti s nekim karakteristikama 
za koje vjerujem da već znate o sodi bikarboni, koju su koristili astronauti davno, a vojska sve do danas. 

 
OK, evo CB s mojim zapažanjem: 

 
- Soda bikarbona je toliko moćna u liječenju onečišćenja zračenjem da je u Nacionalnom laboratoriju Los 
Alamos u Novom Meksiku istraživač Don York upotrijebio sodu bikarbonu za čišćenje tla onečišćenog 
uranom.  Natrijev bikarbonat veže se s uranom, odvajajući ga od prljavštine; do sada je York uklonio čak 92 
posto urana  iz kontaminiranih uzoraka tla. Još uvijek niste uvjereni? Bi li pomoglo saznanje da vojska 
Sjedinjenih Država preporučuje korištenje sode bikarbone za zaštitu bubrega od oštećenja zračenja. Ako vam 
je dijagnosticiran rak usta ili grla i bili ste podvrgnuti smrtonosnom zračenju, grgljanje sodom bikarbonom 
pomiješanom u vodi pomoći će neutralizirati zračenje. Ako ste izloženi radioaktivnim oblacima, stavite pola 
šalice morske soli plus pola šalice sode bikarbone u kantu vode i operite tijelo smjesom. To će izvući 
radioaktivne elemente kože. 
 
Osim toga, soda bikarbona čini alkalni PH krvi, sprječavajući proliferaciju mikroorganizama i 
nanokompozita koji zahtijevaju kiselost za razmnožavanje ili električni rad. Dovoljna je jedna žličica dnevno 
otopljena u čaši vode. 

 
Živjeli! CB - prijatelji, sada više nego ikad da zadržite vašu pomnu pozornost na akte vaših vlada da 
stagniraju gospodarstvo za stvaranje društvenog kaosa i pozornost na klimatske promjene na vašem 
planetu. Mnogo se radi na suzbijanju mjera vaših elita, kompetentni plejadanski timovi infiltrirani su na 
raznim područjima kako bi pokušali minimizirati djela i utjecati na ljude. Mnogo se radi iza kulisa, a da vi 
niste toga svjesni. 

 
Budite svi dobro i sa svjetlom. 
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Video 141 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset jedan – 10. travnja 2016. 
 

Na ovom sastanku će Mythi odgovarati na pitanja koju su odabrali članovi naše grupe. 
 

P - Mythi, kakvu vodu piješ; ozonizirana, destiliranu, mineraliziranu, superhidratiziranu (H3O2), gaziranu 
ili drugu, ima li voda inteligenciju? 

 
- Voda je fantastičan element. On apsorbira energetske impulse medija, da nema neku vrstu inteligencije bi 
bilo malo vjerojatno, zato što je kvantna razina senzibiliziranog elementa. Vodu koju pijemo biljke obično 
metaboliziraju u obliku centrifugiranog voćnog soka, ali također pijemo čistu vodu koja prolazi kroz 
molekularni protraktor odvajajući vodu i druge korisne minerale u svom sastavu od bilo kakvog onečišćenja 
i krhotina koje može sadržavati. To je vrsta filtera koju ćete svi u bliskoj budućnosti također imati. 
Pozdravite vodu, sok ili hranu prije uzimanja, poželjevši im dobar put kroz vaše tijelo, oni će upiti vašu 
usklađenost i uvijek će djelovati u vašu korist. 

 
 

P - Mythi, uvelike se povećava broj pukotina i rupa na kontinentalnim površinama, s 11 u 2010. na 349 u 2015., 
i nastavlja rasti. Ima li to veze s teorijom električnog svemira? 

 
- Ova nova frekvencijska faza vašeg Sunčevog sustava, u kombinaciji s velikim kozmičkim oblakom energije 
bombardiranja koji okružuje ovaj dio galaksije, uzrokuje rast površine područja planeta sa smanjenjem 
gustoće magme i posljedičnim povećanjem volumena. Slojevi koji se pomiču jedan preko drugog uzrokujući 
pukotine i šupljine obično dovode do vode. Omekšavanje tla na tim mjestima omekšava površinski uron u tim 
područjima, uzrokujući ono što svi nazivate "ponornicama" i ogromne pukotine koje su se pojavile. Prirodno 
je da ovih pet godina njihov broj eksponencijalno raste jer se kontinenti sve više sele na nove položaje u 
novom kontekstu. Nemojte brkati rupe nastale uklanjanjem artefakata od strane Arkturijanaca s prirodnim 
vrtačama; svi možete vidjeti fizičke razlike materijala koji tone na površini s materijalom koji se nakuplja na 
rubovima rupa za uklanjanje artefakata. Prema tome, vrtače nemaju nikakve veze s bilo kakvom teorijom bez 
stvarnog temelja kao teorijom "električnog svemira" na kojoj neki od vas inzistiraju i pokušavaju dokazati. Ne 
zato što pomoću magnetizma možete generirati elektricitet da postoji bilo kakav odnos ili interakcija između 
nebeskih tijela temeljena na elektricitetu. Gravitacija je kvantni magnetizam ekstremne snage koji drži 
zajedno i uravnotežene stvari u njihovim sustavima, "magnetska" sila koja privlači bilo koju vrstu materije, a 
ne samo neke specifične minerale kao što je osnovni magnetizam koji zapravo poznajete. Gravitacijska sila ne 
stvara električnu energiju kada se tijela, metalna ili ne, okreću rotacijski prema svojim električnim linijama 
kao što uzrokuje osnovni mineralni magnetizam. Ova teorija "električnog svemira" o kojoj neki od vas 
inzistiraju na raspravi izravno je proporcionalna pitanju koje su neko vrijeme postavljali o teoriji "ravne 
zemlje". 

 
 

P - Mythi, možeš li i jesi li se projicirao u tuđe sanjate kada radite na drugim planetima i možda niste 
unutar našeg Sunčevog sustava? Ili je vaš glavni fokus na poslu? Jeste li posjetili neke od nas dok ste bili u 
našem Sunčevom sustavu? 

 
- Vidiš, ako želim mogu "posjetiti" osobu da se iz nekog razloga usredotočim na to. Ali obično je za to potrebna 
neka vrsta dopuštenja ili prihvatljivosti. Volonteri upisani u GZ mogu primati inspekcijske posjete, a neki koji su 
posebno posvećeni pomoći drugima da razumiju naše stavove mogu dobiti savjete češće od drugih. Ali ovo je 
subliminalno, da bi bila izravna komunikacija u stvarnom dijalogu treba razviti telepatsku sposobnost za to, 
ili apelirati na korištenje uređaja koji mogu preusmjeriti moždane valove koji još nemaju sposobnost 
telepatije. 
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P - Mythi, ovdje slavimo rođendane kao obilježje svake godine života koju provedemo ovdje dok zemlja kruži oko 
sunca. Slavite li rođendane? Postoji li dan koji možemo označiti u našim kalendarima koji bi bio jednak vašem 
rođendanu? Također, kako se mjeri vrijeme među GZ? Postoji li univerzalno vrijeme koje svi slijede, i ako 
postoji, možete li nam pokazati kako univerzalno odrediti vrijeme? 

 
- Vrijeme je pojam koji nema previše smisla u univerzalnom kontekstu. Vrijeme nema slojeve, nema veze sa 
slijedom života u njemu. Univerzalno vrijeme je linearno. Za nas je besmisleno znati sate koje svi vi obilježavate 
jer na vašem planetu npr. označavanje vremena prati sunce i u isto vrijeme kad jedni idu spavati drugi se bude, 
tako da ni za vas, u vašem vremenu male planete, je subjektivno u odnosu na to gdje se nalazite. Ne, mi ne 
obilježavamo dan rođendana kao vi. Kada svi odete na drugu razinu, vidjet ćete još jedan koncept vremena koji 
neće biti u interakciji s vama kao danas. Ali fenomen obilježavanja vremena je široko rasprostranjena značajka 
u svim kolonijama razine od nule do razine jedan, ne samo vi, svi oni mjere vrijeme od svojih zvjezdanih sustava 
kako bi "kontrolirali" vrijeme baš kao i svi vi. Od druge razine svi ćete imati potpunu zajednicu s prirodom 
planeta na kojem žive i to će uzrokovati da svi intuitivno znate vrijeme bez gledanja na sat. 

 
 

P - Mythi, znaš li što se stvarno dogodilo u vezi s "Philadelfijskim eksperimentom" i "Nacističkim zvonom"? 
 

- Ono što nazivate Filadelfijskim eksperimentom bio je neuspješan pokušaj stvaranja magnetskog polja koje 
bi moglo odbiti elektromagnetske valove. Projekt je propao jer je ionizacija uzrokovana visokom strujom 
stvorenom za napajanje polja izazvala dezorijentaciju i neravnotežu kod ljudi koji su bili u ovom polju. Sve 
drugačije što ste čuli o ovom eksperimentu je priča. Nazi Bell, kako vi zovete, bio je komad razvijen iz 
ruševina vimane koji je odveden na studije Viktoru Schaubergeru u tajnim objektima. Ovaj aparat bi bio izvor 
kvantnog ubrzanja za "otvoreni gravitacijski prostor" koji pomiče brod nevjerojatnim brzinama putem 
gravitacijskih usmjerenih tunela. Nisu dobili ispravno funkcioniranje jer nisu uspjeli pravilno sintetizirati 
atomske elemente koji funkcioniraju kao izvorni. 

 
 

P - Mythi, u četvrtoj dimenziji možemo birati tko želimo biti, u kojoj obitelji želimo odgajati, kad se 
ponovno rodimo? Možemo li izabrati svoju nacionalnost? Odaberite bogatu ili siromašnu obitelj ili društveni 
status? 

 
- Da, možete birati. Ali kada stignete tamo i vidite kakvo vam je iskustvo potrebno da nastavite s razvojem, 
donijet ćete izbore koji odgovaraju ovoj fazi i koje treba ispuniti. Kad budete mogli vidjeti svu svoju 
vremensku liniju, shvatit ćete o čemu govorim. 

 
 

P - Kako se zove zavičajni svijet osoba s Downovim sindromom? Spomenuli ste neke stvari o njima, ali odlučuju 
li se roditi u bebama s trisomijom 21, ili to donose utjelovljenjem ovih beba? Koja je to razina društva? 
Nastavljaju li oni istim putem kao i mi od razine 0 do 10 ili su im put i/ili prioriteti drugačiji? 

 
- U prijevodu ga zovu "Velika Kuća" (“Grand Home”). Potječu iz vrlo specifičnog aboridžinskog podrijetla 
vrlo ujednačenog u smislu genoma i DNK. Njihova moždana aktivacija je nešto sporija, ali se s vremenom 
samoispravlja. U koraku će za nekih 6 ili 7 generacija prijeći na razinu jedan. 

 
 

P - Mythi, čini se da sve više ljudi u Sjevernoj Americi imaju sve češće probleme sa štitnjačom, hipo ili 
hipertireoidna stanja. Možete li nam vi ili netko iz vaše ekipe reći uzroke i kako normalizirati funkciju? 

  
-To je rezultat samo pogrešne prehrane, nedostatka potrebnih elemenata kao što je jod u svakodnevnoj prehrani. 
Može biti uzrokovana i štetnim reakcijama na kemikalije dodane prehrambenim proizvodima koje mogu neutralizirati 
učinak esencijalnih elemenata kao što je jod. U takvim slučajevima izbacite iz prehrane maksimum prerađenih 
proizvoda i potražite prirodnu hranu s većim postotkom prirodnog joda. 
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P - Mythi, koja je zapravo svrha komaraca? Oni nose toliko vrsta virusa. Vidim ih kao žive, leteće igle. Kako bismo 
trebali gledati komarce? Trebali bismo "živjeti i pustiti živjeti", ali se mi ljudi trebamo nekako zaštititi. Da, stvorili 
smo neravnotežu sa Zemljinim ekosustavom, ali ti kukci uzrokuju veliku nevolju. Hvala Mythi i osoblju na 
izdvojenom vremenu. 

- Vaše društvo stvorilo je višak komaraca zagađujući rijeke i bare u kojima su ličinke pojele žabe i krastače. S 
ugroženim prirodnim neprijateljima nemaju prirodnu kontrolu rađanja. Da postoje muhe je neophodna 
prljavština u čistom okolišu oni nemaju interesa ostati. Sve se pokorava zakonu akcije i reakcije. U stanju u 
kojem su stvari sada, jedini način je zaštita od insekata koji se sigurno mogu koristiti za širenje sve više bolesti. 

P - Mythi, postoje li vladini dužnosnici i/ili slavne osobe koje se kloniraju? Da li se duše reinkarniraju u klonove i 
koliko se razlikuju od svojih originala? Nadao sam se da bi netko mogao znati više o ovome. 

- Pozitivno ne. Ovo je neskladno pitanje. Jedan klon koji treba napraviti i imati približno istu dob mora biti 
kloniran u dogovoru kada je klonirani bio dijete. Ovo je logičan zaključak i lako za shvatiti koliko su te glasine 
lažne. Čak i ako je osoba klonirana, proces kopira samo fizički dio, to jest, duša ili kvantna energija koja 
nastanjuje to tijelo ne bi imala nikakve veze s kloniranim, a još manje imalo bi bilo kakvu informaciju 
pohranjenu u njegovom mozgu koja je bila stečena od strane kloniranih. Jedina korist koju bi klon ove vrste 
mogao biti je donacija organa, ili potpuna transplantacija glave kloniranog... 

P - Što ove svjetlosne zrake/snopovi trenutno vide diljem svijeta, jesu li to od vanzemaljski brodovi jesu li 
ovo umjetni? Koja je njegova svrha? 

- Vaš ISS i neki od njegovih vojnih satelita nekoliko su puta testirali lokacijske laserske ciljeve i 
koordinatne brodove u oceanima... vjerojatno se vide tijekom ovih testova. 

P - Možete li nam reći što se dogodilo na Jupiteru, koje je tijelo udarilo u planet, koliko je bilo veliko, porijeklo 
i koje su posljedice za Jupiter i Sunčev sustav u cjelini? 

- Pa Uroše, mogu ti reći da je teško nešto petljati s Jupiterom. Veliki asteroid koji se zabio u njega nedavno 
je ušao u sustav nakon nekoliko sudara u Kuiperovom pojasu i krenuo u smjeru Jupitera. Bio je to jedan od 
velikih asteroida koji kruže oko perimetra i bio je 70 posto volumena vašeg planeta. Upijala ga je masa 
Jupitera, a da nije uzrokovala nikakve nuspojave na sustav. 

P - Mythi, primijetio sam da smo mi, kao vrsta, predisponirani za štovanje Božanstva i sumnjam da će više od 
nekolicine vidjeti tebe i ostale u sličnom svjetlu. Možete li podijeliti neke od izazova s kojima se danas suočavate? 
Ako je to neprikladno, možete li podijeliti neke od svojih borbi u prošlosti? Sve što pokazuje da smo svi na istom 
putu, samo u različitim fazama. Možda će nam to pomoći da bolje razumijemo vlastiti potencijal. 

- To smo svakako prošli u prvim danima našeg razvoja. Naš mentor na početku naše civilizacije bio je mudar 
starac, koji je spretno i pravedno vodio naše društvo. Mora da je bio dobrovoljac druge razine koji se odlučio 
inkarnirati u našem društvu još uvijek kolonijalne nulte razine, kako bi nam pomogao pronaći put razvoja kao 
rase. Desecima tisuća godina borimo se za obranu naše kolonije od osvajača; preživjeli smo mnoge napade 
uglavnom insektoidnih rasa, koje su u to vrijeme željele dominirati našim kvadrantom. Ali jedno, mi se nismo 
morali boriti sa elitama. U našoj rasi nismo imali korova kao što imate ovdje, jer nikada nismo bili 
reformatorski planet, i kao takvi ste svi ovdje primili mnogo lošeg. Iz tog razloga postoji toliko zanimanje za 
vas, svi ste preživjeli kroz mnogo toga, dok niste počeli kovati vašu osobnost, i to vas čini respektabilnom 
rasom. Bez tlačenja vaših mučitelja, a uz pomoć i raspoloživu tehnologiju nebo nije granica za sve vas. S 
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vremenom ćete vidjeti da su božanstva unutar svakog od nas, i vidjeti nas kao prave prijatelje, a ne kao 
eterične entitete. Mnogo će se promijeniti... i učinit će vas sve humanijim nego što ste svi bili jednom 
dnevno. 

 
- Prijatelji, kao što svi shvaćate iz dana u dan sve se više ljudi se budi na mamce koji su do danas podneseni... 
to će natjerati brojače "izgubljenih ovaca" da pucaju na kontrolnu ploču vaše elite i pokušat će sve drastičnije 
mjere za održavanje kontrole nad masama. Svi simptomi histerije koji počnu u vašim zajednicama, ugasite 
vaše mobitele, dođite i ostanite u autu i izađite do najudaljenijeg mogućeg raspona antena bilo koje vrste. 
Tko već zna za mrtvi kut, poput garaže ili podruma gdje telefon nema signal, idite na ovo mjesto i ostanite 
tamo. 
Vratite se tek kada ste svi sigurni da je smetnja prošla. Plejadanci koji su na dužnosti provjeravaju 
mogućnost uplitanja, ali još nije definirana akcija protiv takve taktike. Održavajte veliku budnost koraka 
svojih vlada. 

 
Budite svi u miru! 

 
 

Video 142 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset drugi – 4. lipnja 2016. 
 

- Prijatelji, oprostite na dugom izostanku, ali CB zna koliko smo bili zauzeti izvan vašeg solarnog sustava. Dvije 
problematične kolonije konačno su došle do prve razine i mi sudjelujemo u njihovoj integraciji s GZ. Sada na 
pitanja koja imate za mene. 

 
P - Mythi, možeš li nam reći o gradu koji se zove Saqsaywaman, blizu Cuzca, Peru. Postoji divovska dioritna 
stijena magmatskog porijekla, glatka kao staklo i zaobljena. S vrha izgleda kao srušeni, napukli stup. Sada ga 
lokalno stanovništvo i turisti koriste kao tobogan za zabavu. Ne mogu vjerovati da je prisutnost te stijene tako 
specifične teksture u gradu slučajna. Možeš li molim te, reci čemu je služio? 
 

                   



 

387  

 

 
- Na ta dva platoa nalazile su se dvije ogromne velike zgrade poput vaših starih srednjovjekovnih dvoraca i 
kula završenih u vrhovima kao u ruskim katedralama, gdje su se naselili "bogovi" kada su došli u posjet 
civilizacijama Inka, Maja i Asteka u regiji, i bila je točka na kojoj su se okupljali kako bi primili nova znanja. 
Ovi "dvorci" napravljeni su u jednom komadu od vanzemaljskih stvari i spremni su za postavljanje na 
prethodno pripremljena mjesta, vrlo sjajni i vidljivi na velikim udaljenostima. Kada su ove civilizacije odnjete 
sa planete, ove dvije zgrade su također uzete kao takve jer ne pripadaju planeti, i bile su neuništive, pa nisu 
mogle ovdje ostati. 

 
P - Kaže se da Mithi, orgon ili organite pomažu u iscjeljujućoj energiji i dobrim vibracijama s pozitivnim 
ishodima. To je jednostavno kombinacija mnogih metalnih čestica suspendiranih u smolastoj masi? Budući da 
često ima mnogo metalnih čestica, protok energije unutar organita ima tendenciju da bude vrlo dinamičan što 
ga čini prilično moćnim. Možete li nam to detaljnije objasniti? 

 
- Ono što svi vi zovete orgonit je nakupina od kristala i metalnih strugotina. Tko to radi za sebe ili kupuje 
artefakt, misleći da će pomoći obnoviti ili proširiti energiju, zapravo pokušava sam generirati tu energiju. 
Nema čarobnih kristala, to je mješavina želje i misticizma. Svaki predmet da bi postao pojačalo snage mora 
biti pravilno postavljen u svoj kvantni oblik inače će biti samo talisman kao i svaki drugi. Sve je proizvod 
uma. Ako stvarno vizualizirate i vjerujete da će vam to pomoći povećati svoju energiju, čak na kraju 
uzrokujete svjesno povećanje vašeg energetskog stanja. 

 
 

P - Mythi, kako se zove reptiloidna rasa koja surađuje s našim vladama (mora biti registrirana u GZ pod 
istim imenom)? A kako izgledaju njihovi Sivi, posebnosti? Kako možemo razlikovati reptilskog suradnika od 
Sivog u vašoj posadi? Možemo se tako lako prevariti ako to ne znamo. 
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-Reptiloidna rasa koja održava kontakt s vašim vladama ovdje i na Marsu sebe naziva "Ragh", a sivi koji rade s 
njima su rasa "Mmo" sa sivom kožom i visinom od 1,5 do 1,6 m. Čak i ako imate kontakt s njima neće biti 
nikakav problem jer vam neće nauditi ili ugristi... oni su napredniji nego što mislite, samo su iskorištavali 
određene rupe u manama osobnosti vaših vođa. 

 
 

Q - Mythi, Pretpostavljam da ste u svojim tisućama misija u ovom kvadrantu svemira naišli na problematične 
kolonije poput zemljana. Razmišljao sam o nekim pitanjima što će se dogoditi u sljedećih 2 do 5 godina ovdje na 
zemlji. Samo me zanima što možete reći kao znanstvenik ponašanja. Nakon naše društvene reorganizacije, koja 
bi bila vaša profesionalna mišljenja, prijedlozi i najbolji planovi koje možete smatrati izvedivima za koloniju 
nulte razine u prijelazu na razinu jedan poput našeg malog plavog planeta koji se jako bori u smislu socio-
ekonomskih problema ? Kakva je zemlja u usporedbi s drugim problematičnim kolonijama koje ste iskusili u 
svojim misijama? Kako biste ocijenili brzinu naše kolonije da bude prihvaćena u međuzvjezdanoj zajednici? 

 
- U novoj društvenoj organizaciji, šanse su jednake za sve građane s pozicijama i odgovornostima u skladu s 
njihovim stvarnim trendovima i intelektualnim kapacitetima. Faza interesa favoriziranja neće postojati 
tijekom vremena. Vi ćete umjesto vas upravljati novim društvom. Sve mogućnosti razvoja za sljedeće godine 
ovisit će o ravnoteži koju svi postignete na razini planetarne rase. Mnoge kolonije prolaze kroz problematične 
faze tijekom nulte razine. Vidio sam i druge vrlo problematične kolonije u odnosu na religiju i ekonomiju. Vi 
ste malo problematičniji jer su to sve kolonije koje su počele kao "reformatorske". Učlanili ste se u više 
etničkih skupina od većine drugih popravnih ustanova i to je uzrokovalo zaostajanje u razvoju vaše kolonije. 
Nakon izravnog kontakta s članovima GZ i potaknute društvene reorganizacije sa trideset i više posto vaših 
najkvalificiranijih ljudi koji bi se integrirali u vaše vodstvo, vjerujem da će kolonija već biti spremna za početak 
procesa prihvaćanja koji može potrajati dok se društvo stvarno ne uspostavi/strukturira. Kao što se događa, 
prvi izravni kontakt sa GZ i ljudima na planeti mogao bi se dogoditi u bilo kojem trenutku. 

 
 

P - Mythi, možeš li govoriti o valjanosti sedam čakri u ljudskom tijelu i prednostima razumijevanja ovog oblika 
duhovnih učenja? Ima li ih više od sedam? Molimo razgovarajte o mehanici magnetskih sila i vibracija čakri 
tijela i njihovoj relativnosti prema obrascima kozmičkih sustava i utjecaja. Palo mi je na pamet da uzorak 
tjelesnih čakri 

s njihovim primarnim središtima i podređenim funkcijama može sadržavati u sebi njihovu vibracijsku aktivnost i 
magnetsku mehaniku koja mora biti uključena u neki dio mnoštva sustava u kozmosu. Unutarnja svijest o tim 
centrima i njihovom odnosu trebala bi dati osjećaj za obrazac kozmosa. Bio bih vrlo zahvalan za rezime vašeg 
razumijevanja ovih odnosa u njihovoj mehaničkoj biti. 

 
- Dopustite mi da objasnim jednostavnim riječima. Ono što nazivate čakrama su točke veze koje održavaju 
vaše tijelo u skladu s različitim izvorima energije koji čine svemir treće dimenzije i njegovu cjelokupnu 
strukturu. Ima ih oko 90,000 energetskih točaka ušća, ali vi ste više usredotočeni na najaktivnije kojih je 
sedam plus četiri, za ukupno 11. Ove točke povezuju vašu kvantnu energiju četvrte dimenzije s vašim 
fizičkim tijelom kada ste inkarnirani u trećoj dimenziji. To je kao da bežični krug međusobno povezuje sve 
funkcije pomoću kojih na vaš kvantni način možete kontrolirati svoju kondiciju. Naučivši se usredotočiti na 
ove točke, možete slati svjesne ili nesvjesne poruke, pomagati energiju, komunicirati s materijom ili s drugim 
bićima, negativno ili pozitivno. Ovisno o energiji vaše aure, dobivate veću fluentnost energije usklađene s 
vašim fizičkim tijelom, dopuštajući čak i vama da dijelite energiju s manje sretnima. 

 
 

P - Mythi, kako se detaljno regenerira živčani sustav i što mislite o kiropraktici, akupunkturi, ili post u 
pogledu zdravlja ljudi? 

 
- Regeneracija živaca normalnim procesima prati proces bioelektričnih ponovnog povezivanja tijela. Živčani 
filament može prepoznati svoj slijed ako se slučajno slomi, u idealnim je uvjetima za ozdravljenje. To se 
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događa uz elektrokemijsku sintezu koja uzrokuje da stanica nađe jednaku u susjednim tkivu. Tehnike koje 
spominjete, u nedostatku opreme za bioregeneratore, prakse su koje stimuliraju točke na živčanim snopovima 
da reaktiviraju veze koje su možda prigušene ili su izgubile normalnu vodljivost nekim vanjskim utjecajem. 
Sva poticajna tehnika pomaže brzini oporavka sustava u cjelini. 

 
 

P - Mythi, najiskrenije se zahvaljujemo i zahvaljujemo na svom vremenu, trudu i pažnji. Dao si nam toliko znanja 
o kulturama, povijesti i znanostima, kao i priliku da se vidimo vašim očima, a ipak znamo tako malo o vama kao 
pojedincu. Ako vam je ugodno, hoćete li podijeliti svoje najradosnije, najbolnije, najponosnije i najslabije 
trenutke? 

 
- Cijenim što ne pričam puno o meni... moje su oči nazirale lijepe stvari za naše galaksije, u isto vrijeme mnoge 
depresivne stvari koje uključuju slobodnu volju niskih humanoida i loših umova. Čak i analiziranje s gledišta 
razina razvoja svijesti mnogo nas i danas ostavlja depresivnima. Ali nastavljamo razvijati naše analitičko 
promatranje kako bismo se mogli usredotočiti na svoje ciljeve na najbolji mogući način. Ali odgovorit ću vam 
sažeto i uzastopno; kada sam se pridružio našoj operativnoj skupini, kada sam svjedočio uništenju cijele planete 
zbog greške njihovih vlastitih vođa, kada sam bio na integraciji sa GZ prve razine kolonije kojoj pomažemo u 
razvoju, kada sam izgubio djevojku koja mi se svidjela, jer nisam preuzeo inicijativu prije drugog kolege. 

 
 

P - Mythi, s otkrićima koja se brzo događaju s naprednim medicinskim otkrićima i tehnološkim skokovima, 
počinju li svemirski prijatelji među nama izražavati svoju prisutnost ovdje? Uobičajeni metabolički koenzim 
poznat kao nikotinamid adenin dinukleotid (NAD+) davan je miševima u nadi da će usporiti starenje skeletnih 
mišića. Istraživači su bili šokirani otkrivši da ne usporava starenje; to je dramatično preokrenulo. Za manje od 
tjedan dana, miševi koji su prethodno patili od raznih oštećenja povezanih s dobi doživjeli su povećanje 
mišićnog tonusa, kao da su vježbali i slijedili zdravu prehranu. u nekim aspektima, kompleks je djelovao kao 
poslovična fontana mladosti. Ovo istraživanje vodio je David Sinclair sa Sveučilišta New South Wales. Je li on 
član GZ? 
 

-Ne Jerry, nisu članovi GZ. Jesu li istraživanja financirana od strane vaših vlada i elita, koja vjerojatno neće biti  puštena 
običnim građanima. Ova vrsta inicijative donosi koristi samo za prvu razinu društva, a ipak postoje mnogo vjerojatnija 
rješenja koja se mogu implementirati uz korištenje iznimno superiornih tehnologija u odnosu na vašu konvencionalnu 
kemiju. Predstavljeno istraživanje je kemijski gledano na ustaljen način, i kada bi se zapravo koristilo za poboljšanje 
zdravlja stanovnika planete u cjelini bila bi to hvale vrijedna inicijativa, ali zauzvrat ono što ljudi dobivaju je stalno 
trovanje hranom, vodom i zrakom dostupnim za preživljavanje. Dakle, nemojte vjerovati bilo koje "veliko otkriće" 
najave vaše istraživačke laboratorije koje sponzorira isti korporativni stroj koji vas pokušava otrovati. 
 
 

P - Mythi, možeš li reći nešto o Egipatskoj Sfingi? 
 

- Naravno, Sfinga je bila spomenik stvoren za saksonsku civilizaciju prije preko 15.000 godina i rađen je 
prema tadašnjoj zvjezdanoj orijentaciji. U podzemlju izgrađenom na tom mjestu održavane su mnoge 
konferencije koje su svake godine okupljale mnoge ogranke civilizacija Atlantide s a civilizacijama Amerike i 
Azije tog vremena. Baš kao i vaš Uskršnji otok, ovo je mjesto bilo sjajan susret naprednih prošlih civilizacija. 
Izgradnja piramida je mnogo kasnije iskorištavala istu regionalnu lokaciju koja se približava istim 
referentnim točkama zvjezdanih rasa kumova ovih civilizacija. 

 
 

P - Mythi Ja sam znatiželjan znati kako različite rase razvijaju sofisticiranu tehnologiju unatoč tome što je ono 
što iz našeg standarda mogu biti anatomska ograničenja. Očito je humanoidni oblik prstiju i prsti, ali insekt rase 
poput noćnih puzavaca (Zigs) izgleda da nemaju ništa. Kako se razvijaju i konstruiraju razvijene brodove i 
sofisticiranu tehnologiju omogućujući putovanju na razne lokacije u svemiru i proučavaju druge vrste? 
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- Shvatit ćete da fizičko ograničenje nije važno nakon dostizanja određenih razina mentalne snage. Mnogo se 
može upravljati naprednijim umovima, premjestiti, izmijenjenim, programiranim i proizvedenim na drugim 
razinama tehnološkog razvoja. Zigs i drugi insektoidi mogu učiniti sve što radite, mnogo brže i točnije nego 
što možete zamisliti. 

 
 

P - Mythi, mnogi zviždači i alternativne novinske stranice kažu da su nedavni veliki EQ-i u Ekvadoru i Japanu 
umjetni načinjeni zbog frackinga i velikih eksploziva te da je Ekvador bio praksa za puhanje Yellowstonea. Je li 
to istina i možete li malo detaljnije objasniti? 

 
- Vidite, vaše vlade su postavile stotine tona eksploziva na raznim vrućim točkama planete kako bi iskoristili 
određene geološke greške i izazvale umjetne kataklizme. Vaš HAARP sustav se koristi za destabilizaciju klime 
što uzrokuje oluje i jaku kišu. Jedna od mnogih upotreba chemtrailsa je širenje aluminijevog oksida u 
gornjim strujama zraka kako bi se povećala učinkovitost širenja HAARP sustava. Kaldera Yellowstonea 
okružena je konvencionalnim eksplozivima koji bi mogli povećati snagu osipanja ako ga se odluče 
upotrijebiti. Rok im ističe, dvorac od karata počeo je padati. 

 
 

P - Mythi, sanjanje je prekrasno iskustvo. Moje pitanje je kako mozak stvara slike koje vidimo u svojim snovima 
kada još nismo vidjeli te stvari, mjesta ili osobe prije? Mislio sam da je moguće imati "Lucidno sanjanje" ili 
"Astralnu projekciju", ali pitam se gdje je to mjesto? Je li to mjesto na našoj matičnoj planeti ili negdje drugdje 
izvan planeta ili 3. dimenzije? Ako sanjamo, možemo li pristupiti 4. dimenziji? 

 
- Ne možete vidjeti četvrtu dimenziju jer je u drugoj ravnini. Sve što se manifestira tijekom spavanja može biti 
podsvjesno podizanje znanja izravno ili neizravno apsorbirano vašim vlastitim opažanjima ili čak mjesta na 
kojima ste bili u drugim inkarnacijama. Vaša kuma rasa također je zabilježena u vašoj podsvijesti i sjećanjima 
na vaše rane dane na izvornim planetama, i može se manifestirati u bljeskovima sjećanja tijekom opuštanja u 
snu. 

 
 

P - Mythi, osjećam se kao da se vibracije na vjetru počinju mijenjati. Hoće li se nešto veliko dogoditi tijekom ljeta 
2016. godine, posebno u tjednu ljetnog solsticija u lipnju? Hoće li se frekvencija Zemlje još više promijeniti i 
hoće li to uvelike utjecati na one probuđenije pojedince? 

 
- Ne mogu dati datume iz očitih razloga... ali kao što uvijek kažem, pratite kretanje vaših elita i vaših vlada. 
Ove godine se puno toga može dogoditi jer je GZ s bazom na Antarktiku spremni za velika kretanja brodova 
ako je potrebno. Samo neprosvijetljeni ljudi ne shvaćaju da se napetosti povećavaju na svim razinama pa je 
nelagoda prilagodbe planete na promjene frekvencije najjače će osjetiti oni koji se najviše slažu s ovom 
novom stvarnošću. 

 
 

P - Mythi, rekao si da smo u poziciji da konačno sazrijemo kao održiva rasa kroz ostatke naših elitnih parcela, 
tako da sada ispunjavamo GZ preduvjete za članstvo! Kao znanstvenik ponašanja, možete li podijeliti s nama 
neke od naših nedavnih napredaka u procesu samoupravljanja savjesnošću na prvu razinu? Vaša 
profesionalna perspektiva evolucije naše rase može nas prosvijetliti da na kreativniji način shvatimo što bi bio 
naš planetarni društveni mir prve razine kao ostvariv cilj, hvala vam od srca. 

 
- Vidite, kao što sam ranije spomenuo, nešto više od 30 posto svjetske populacije može se smatrati 
sposobnim za život u novom društvu na razini jedan, čak i većina nije na razini jedan, već u kategoriji koju 
bismo mogli nazvati "nula plus". Preostalih 70 posto će se postupno očistiti sa planete. Nitko neće izbjeći da 
bude poslan tamo gdje su mu jednaki. Po mom mišljenju, u sadašnjoj konjunkturi porast budnih ili u buđenju 
osoba se znatno usporio. Čini se da brojke postižu ravnotežu koja će biti narušena tek nakon prvog otvorenog 
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kontakta s drugim civilizacijama. Oni koji su se već probudili sve više žele biti sve bolje i bolje pripremljeni i to 
je znak da je dostignuta duhovna zrelost. 

 
 

P - Mythi, kada vidimo ono što mislimo da je et NLO na nebu, znaju li oni koji lete svemirskim brodom da ih 
vidimo? ili oni koji lete brodom mogu nekako osjetiti misli osobe koja vidi brod? 

 
- Govoreći kvantno, da. Imajte na umu da ako promatrate česticu, ona se ponaša drugačije kada se ne 
promatra.Slijedeći ovaj princip možete zamisliti da usklađenija bića sa stvarnošću kvantne energije mogu 
shvatiti kada ih se vrlo lako promatra. Koliko puta i sami niste imali iskustvo, da se osjećate promatranim? 
Zamislite da biće s više moždanog potencijala može osjetiti mnogo više od tog osjećaja u svom kvantu 
"trećeg oka". A ako usmjeri pozornost na vas, osjećate da dobivate primedbu natrag. 

 
 

P - Mythi, jesu li potpisi u našim očima dio govornog jezika, više kao simboli ili neka vrsta biokemijske strukture? 
ako su iz aktivnog jezika, čiji jezik, i ako je tako daleko od nas, kako izmjeriti ili zaključiti njihov signal identiteta i 
razumjeti ovaj jezik? Razumijevanje da je uzorak šarenice utisnut potpisom duše. Dok duhovi dobivaju 
prosvjetljenje, mijenja li se potpis duše malo kako bi odražavao te male promjene? Time se lagano mijenja uzorak 
šarenice dok napredujemo kroz inkarnacije? Jesu li naši prošli životi u našim očima/irisima? Na primjer, ako je 
osoba počinila 3 ubojstva u prošlom životu i ima male crne točkice u očima, dodaju li se ove osobine šarenicama? 

 
- Tragovi i boje ili točkice šarenice nisu povezani s vašim razvojem. Šarenica je "print screen" vaše kreacije 
koja odražava vaše porijeklo i svu vašu genealogiju. Označava datum rođenja kao vaše duhovne besmrtne 
osobe. Vaši prijašnji postupci ne mijenjaju vašu šarenicu, bilo dobra ili loša djela. Boja se može promijeniti 
ovisno o etničkoj pripadnosti u kojoj se utjelovljujete, ali potpis će uvijek ostati isti, jedinstven u svemiru. 

 
 

Q - Mythi, kakav je bio ishod kontakta rascijepljena skupine elita s GZ-om koji ste spomenuli ranije u video 
seriji? Je li bilo dogovora? Došlo je do incidenta kada je ruski mlaznjak preletio američki ratni brod, zbog čega je 
bio potpuno onesposobljen zbog neke vrste nepoznate tehnologije. Dobivaju li pomoć ruske i kineske elite? 
Možete li nam reći nešto o ovome? 

 
- Ne mogu javno raspravljati o strategijama drugih skupina, ali mogu reći da su neke grupe prihvaćene da 
vrate vanzemaljske predmete u bazu na Antarktiku i također dobiju neke smjernice o obrambenim i 
deaktivacijskim tehnologijama za neutralizaciju određenih tehnologija koje su elite dobile nezakonito 
reinženjeringom ili vodstvom od reptilianskih znanstvenika koji su namjerno pustili "curenje" nekih 
tehnoloških savjeta za vaše elite. 

 
 

Q - Mythi, u Vid10 ste rekli "manje napredni imaju više dlaka na tijelu i neprijateljski su raspoloženi", ali u isto 
vrijeme naše tradicionalne šamanske kulture naglašavaju nošenje kose, a posebno dugu kosu kao poboljšanje 
intuicije, pa čak i sposobnosti snage, je li to stvarno? Ima li neka rasa kosu koja ima posebne sposobnosti, na 
primjer, auričnu komunikaciju? 

 
- Vidite, mislim da niste razumjeli ili ste me pogrešno protumačili prije mnogo godina. Činjenica da imate kosu 
ne vodi nužno do većeg neprijateljstva. Tijekom razvoja dlake na tijelu će izgubiti svoju izvornu korisnost. 
Mnoge rase koriste dlaku za zaštitu kože od zračenja i od ekstremne hladnoće svog staništa za 
razmnožavanje. Dok rase stvaraju nove, više klimatiziranih okruženja i zaštićenih od djelovanja prirode svojih 
matičnih planeta tisućama godina čine kosu anakronom. Vidite, ja sam ćelav, ali mnoge druge rase visoke 
razine još uvijek imaju dlake na glavi kao i većina vas. Ne postoji opće pravilo, postoje fizičke prilagodbe 
prema promjenama genoma i DNK savezu sa svakom rasom i njihovim specifičnim podrijetlom. Bez obzira, 
kosa ne znači nikakvu razliku, ili činjenica da kosa stvara veću svijest ili daje opskrbu ili posebne darove, 
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potpuno je neutemeljeno i temelji se na pričama i legendama. Prije nekog vremena kad sam spomenuo kosu, 
odnosilo se na humanoide, poput vašeg neandertalca koji još uvijek postoji na velikom broju planeta. 
P - Mythi, što se događa s izvornom energijom bića, što neki ovdje zovu energija duše, fizičkog bića na brodu 
kao što je vaš, ako slučajno umru na dalekoj misiji na neki drugi planet u galaksiji daleko, daleko u neistražena 
područja ovog ili drugih Svemira? Čini li 4D carstvo neprostora i ne-vremena ovo potpunim ne-problemom i 
mogu li se vratiti na svoj planet porijekla ili to pruža priliku za traženje sličnih frekvencijskih zona za moguću 
integraciju s planetima slične frekvencije negdje drugdje tijekom sljedeći fizički život? 

 

- Možete umrijeti u bilo kojem dijelu našeg svemira treće dimenzije da će se vaša kvantna energija ili "duša" 
automatski vratiti u jedinicu četvrte dimenzije kojoj pripadate jer ste tamo bili "registrirani" kada ste se 
inkarnirali posljednji put. To uključuje umrijeti na bilo kojem planetu bilo koje razine ili samo na neravnini na 
otvorenom prostoru. U odnosu na druge svemire bila bi čista pretpostavka jer samo četvrta dimenzija može 
pristupiti drugim svemirima na drugoj energetskoj razini. 

 
- Ljudi, vaše vlade znaju za geološke napete trenutke koje planet proživljava zbog visokog stupnja 
apsorpcije kozmičke energije od strane Zemljine jezgre, ali ne možete računati na veliku pomoć onih koji 
žele depopulaciju planete. Zadržite svoju udvostručenu pažnju na kretanje vaših vlada. 

 
- Vidimo se opet uskoro! 

 
Pitanja članova (po redoslijedu pitanja): 01- Urosh 02- John Q 03- Tania 04- Lawin 05- Michael, Karen 06- Maxim 
07- Lukas 08- Tobin 09- Jerry 10- Mat 

 
"The Najviše je slijep onaj koji ne želi vidjeti" 

 
 

Video 143 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset treći – 2. srpnja 2016. 
 

Q - Za Mythi, George Adamski 1891-1965 rečeno je da je bio u otvorenom kontaktu sa svemircima. Također je 
rečeno da je prenosio poruke svjetskim čelnicima od svemirskih ljudi. Njegov svemirski kontakt letio je u 
starijem plavoljubičastom svemirskom brodu te je uz njihovo dopuštenje fotografiran i snimljen. Jako sam 
iznenađen što u PDF-u nema ništa o njemu. Ima li povratnih informacija o njemu? 

 
- Mikaele, ne mogu ništa reći o toj osobi, ali prema fotografijama koje je navodno napravio od letjelice koju mi 
je pokazao CB, mogu reći da ne izgledaju kao brodovi poznati u to vrijeme, već izgledaju kao nešto što je 
proizvedeno za snimanje. Ako je bilo osobnih sastanaka, nemam te zapise jer se u to vrijeme nisu pratili. 

 
 

Q - Mythi, postoji li odnos između svakog oblika povrća ili voća sličnog svakom organu? Naranča=prsa, 
orah=mozak, rajčica prerezana na pola=srce, avokado prerezana na pola=maternica, kriška mrkve=iris, 
grah=bubreg, narezana gljiva=uho, batat=gušterača, đumbir=želudac, cvjetača prerezana na pola =pluća, i tako 
dalje. Znači li svako odgovarajuće povrće ili voće da je dobro za taj organ? 

 
- Ne postoji takav odnos Helena. Organi sisavaca općenito slijede iste oblike obrasca, bilo biljojedi ili 
mesožderi. Slučajno, neko voće ili povrće podsjeća na određene organe, ali to su jednostavne anatomske 
sličnosti, a ne bilo kakav pokazatelj da bi mogli posebno poslužiti svakom od ovih odgovarajućih formata. 

 
 

Q - Mythi, biste li s nama podijelili neke detalje svoje posljednje inkarnacije prije nego što postanete nivo 1? Što 
ste tada bili po zanimanju? Obitelj? hobiji? Koliko su uvjeti na vašem planetu bili slični našim planetima u to 
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vrijeme? Zaintrigira me da znam kakav je bio vaš život i planet kad ste bili na istoj ranoj razini razvoja kao mi, 
nadam se da možete podijeliti mnoge detalje. 

 
- Vidiš Jose, to je bilo prije dosta vremena... ali ja sam konzultirao baze podataka našeg sustava dok sam još 
bio mali početnik i naša je povijest drugačija od vaše, da smo bili kolonija s vrlo malo miješanja etničkih 
skupina. Nikada nismo imali granice, a naši gradovi i mjesta rašireni su diljem planete. Imali smo probleme 
industrijskog onečišćenja koje je bilo teško riješiti tehnologijom koju smo tada imali na raspolaganju, ali 

pokušavamo ograničiti novi razvoj na neko vrijeme kako bismo pokušali održati razumnu razinu kvalitete 
života za sve regije. Velika razlika je u tome što nismo koristili naftu kao gorivo, uvijek koristimo tehnologije 
koje su razvili naši tadašnji inženjeri, a sve temeljeno na korištenju vodika. Imali smo elektroničke uređaje 
kao što ih imate danas; glazbeni i regionalni festivali bili su uobičajeni. Kad smo prešli na prvi nivo nisam 
postojao. Moja prva inkarnacija bila je na razini dva kada sam počeo postojati kao kvantna jedinica koju su 
generirali moja majka i otac u to vrijeme, a od njih sam naslijedio genom i DNK sa svim informacijama koje su 
već prikupili. To se događa kada društvo raste i nema mnogo bića te rase koja čekaju u četvrtoj dimenziji 
priliku za reinkarnaciju. Moji preci rođaci iz vremena nulte razine promjene do razine jedan bili su 
poljoprivrednici i bili su sretni što su radili i imali troje djece koja su nastavili našu lozu. 

 
 

P - Mythi, imaju li mirne civilizacije noćne more ako više nemaju straha u sebi? Stvara li vaš um ove scenarije 
ako ste pronašli unutarnji mir? 

 
- Što se stekne veća razina razumijevanja, više nepoznatog postaje poznato, to su niži strahovi koji mogu 
uzrokovati noćne more bilo koje vrste. Što se više integrirate sa samim sobom, to je veći mir uma koji vodi 
vaše unutarnje osjećaje. 

 
 

P - Mythi postoji li besmrtnost u trećedimenzionalnom fizičkom tijelu drugdje u svemiru poput meduze 
turritopsis? Oni mogu sami odrasti i postati mladi i ponavljati svoj životni ciklus koji ovo stvorenje čini 
besmrtnim... Je li itko iz vanzemaljskih rasa pokušao kopirati besmrtno biće ove meduze i primijeniti na 
humanoidno biće i kako to stvorenje radi ovaj mehanizam? 

 
- Jay, besmrtnost je relativna. Mogu održavati svoje tijelo zdravim 1000 godina ili više ako to želim jer naša 
tehnologija to dopušta. Ali vidite, civilizacija kojoj vi i ja pripadamo neprestano se mijenja, promjene i 
poboljšanja se događaju u genomima kroz stoljeća. Zamislite da je neandertalac razvio način da bude besmrtan, 
jer će živjeti u današnjem društvu s izgledom kakvo je imalo u to vrijeme? Ovo je groteskni primjer, ali zamišlja 
da ćete se s mnogo manje od toga osjećati anakrono nakon velikog životnog razdoblja u svom sadašnjem tijelu. 
U svemiru postoje bića koja se ponašaju kao ove meduze, ali su bića bez savjesti i samo nastavljaju obavljati 
svoju funkciju do kraja vremena. Kada ste u četvrtoj dimenziji, shvatit ćete da su prolazna razdoblja u trećoj 
vrlo mala u kontekstu vašeg postojanja, kao što je školski dan u kontekstu cijele godine školske aktivnosti. Ne 
brinite o formulama koje će vam produžiti školski dan; pokušajte dobro iskoristiti razred umjesto njega. 

 
 

P - Mythi, za društva koja koriste teleport, koriste li ga stalno za odlazak na mjesta i razmjenu dobara, kao što to 
radite na zvjezdanim brodovima? Mislim, svako mjesto može imati jedan? Ili postoje neka ograničenja za 
korištenje iz nekog razloga? 

 
- Muniz, teleporteri su najbrža i ekološka sredstva za kretanje robe i ljudi. U društvima malo naprednijim od 
vas, ako trebate ići u kupovinu ili na svoje radno mjesto koristite teleporter u blizini svog prebivališta, ne 
morate voziti, ne gubite vrijeme i ne zagađujete okoliš. Svojim osobnim vozilom ćete koristiti samo za odlazak 
na mjesta gdje nisu instalirani teleporti, selo ili udaljene obale. Možete li zamisliti da naručite pizzu i da 
dostava kantine u Rimu pokuca na vaša vrata nekoliko minuta kasnije na Aljasci? 
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P - Mythi, postoji li život na bilo kojem ili svim ovim planetima, i ako da tko? Možete li reći nešto o njima? 
http://www.science20.com/news_articles/epic_nearby_m_star_has_3_earths_one_in_the_goldilocks_zone
- 152361 

- Mikael, svi planeti su u područjima koja se nazivaju "Zlatokosa zona" imaju život i vlastitu prirodu i 
podložni su kolonoziranju. Zvijezda koju svi zovete "EPIC 201367065" ima pet planeta, a dva su kolonizirana 
humanoidnim civilizacijama iste rase i nalaze se na drugoj razini. To je rasa koja potječe iz Krugsa za koje svi 
već znate da su također bili ovdje. Jako dragi ljudi. 

P - Mythi, u videu 24 kada ste govorili o njemačkoj ekspediciji 1947. rekli ste "Pozvani su da ostanu pod 
uvjetom da se nikada ne mogu vratiti. A 48 ljudi su posvojili Plejadani." Postoje li drugi scenariji u kojima su 
zemljani pozvani da ostanu s vanzemaljcima? Ako je tako, možete li reći tko i zašto? 

- Vidite Abrahama, ovakve stvari su se događale prije i možda su se dogodile u tisućama različitih prilika tijekom 
života planete. Ti događaji do tada nisu bili praćeni, kolonija je bila samo popravni dom u kojem su mnoge rase 
komunicirale sa svojim "posijanima". Upravo se ovaj slučaj dogodio na Antarktiku u kojem je sudjelovalo 
osoblje same baze, pa je iz tog razloga i registriran u razdoblju postupka. 

Mythi: 1) Je li to bila lažna poruka upozorenja o vanzemaljcu uživo na TV-u u Velikoj Britaniji 1977. 

- Došli smo vas upozoriti o vašoj rasi i vašem planetu. 2) Vau! Signal koji je 1977. zabilježio istraživač SETI-ja 
dr. Jerry Ehman: je li to vanzemaljska civilizacija pokušavala kontaktirati Zemlju? Tko? Hvala vam puno. 
http://youtu.be/KP8_JTUnbM8 

- Ne Ricardo, nije bilo prijenosa izvanzemaljaca na vašem TV sustavu. Možete biti sasvim sigurni da se radilo o 
smetnji koju je stvorio netko tko je htio stvoriti neku situaciju ili obična šala. A ono što vaš SETI radi potpuno 
je inscenirano jer vaše vlade znaju da ima mnogo vanzemaljaca, dugi niz desetljeća, a ovakva inicijativa nije 
relevantna, a možda i nečuvena za bilo kojeg informiranog građanina i konceptualno inteligentnijeg. 

P - Mythi, znaš li za humanoidnu rasu, koja ima sjajne znakove na svojoj koži (leđa, noge, lice)? Ako da, tko su 
ti ljudi i koja je svrha tih znakova? Također, može li je itko tamo dobiti, jer mi možemo imati tetovažu ovdje na 
Zemlji ili je mogu napraviti samo neki posebni ljudi? Hvala vam. 

- Da Tania, postoje mnoge stotine rasa (humanoidi, reptoidi i insektoidi) koji koriste crtanje s tehnikama koje 
podsjećaju na tetovaže za tijelo i lice. To je svojevrsna umjetnost svojstvena tim kulturama. Ako imam neke 
podatke na temelju kojih mogu pokušati identificirati bilo koju rasu posebno. Razlog tetovaža je samo estetski, 
dodatak ukrasu za rase u kojima su svi međusobno vrlo slični. 

Q - Mythi, koje su bile vaše teorije o tome što je točno sporazum s Kinom i Rusijom? Koja je njihova zanimljiva 
tehnologija? Zbog toga imaju 'najbolje karte'? Kako Rusija i Kina pokazuju svoje kandže? 

- Dee, ne postoji jednostrani sporazum s Rusijom i Kinom. Ono što postoji je prolazna obrambena 
protutehnologija kako bi se neutralizirale one razvijene kroz kopijrani inžinjering materijal koji je vaša elita 
zlonamjerno prisvojila. Sastanci održani u Patagoniji i Antarktiku definirali su s nekim od vaših čelnika 
povratak cjelokupnog vanzemaljskog materijala i njegov povratak usmjeren na Antarktiku. Od vremena vašeg 
drugog svjetskog rata mnogi su vođe pozivani na sastanke s agentima Plejada u Patagoniji, ali vaše su elite 
uvijek birale putove koje su smatrale najprikladnijim kako bi pokušale nabaviti tehnologiju koja bi ih mogla 
učiniti snažnom i moćnom opozicijom za suprotstavljanje i protjerivanje vanzemaljaca s planete. Spajanje 
vaše elite s Reptiloidima bio je očajnički pokušaj nabavu tehnologije u tu svrhu, ali Reptiloidi se ne javljaju 

http://www.science20.com/news_articles/epic_nearby_m_star_has_3_earths_one_in_the_goldilocks_zone
http://www.science20.com/news_articles/epic_nearby_m_star_has_3_earths_one_in_the_goldilocks_zone
http://youtu.be/KP8_JTUnbM8
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dobrovoljno u tu ulogu jer imaju obveze s Galaktičkom Zajednicom koju nemaju namjeru razbiti. Sve što su Reptili 
zapravo učinili, bilo je da su dali nekoliko savjeta kako napraviti određene reinženjering u dijelovima i dijelovima 
koji su već bili u rukama elita iz starih iskopina i svemirskih letjelica i sondi koje su se srušile na planeti. Iz tog 
razloga bilo je pokušaja rušenja svemirske letjelice Epsilon Boötis nazvane po vama Crni Vitez na jugu Atlantskog 
oceana, jer je to operativna svemirska letjelica i normalno funkcionira za proučavanje. Ti pokušaji su stalno bili 
osujećeni od 1970. Rusija i Kina shvatile su da te provokacije više nemaju smisla i protive se borbi za protjerivanje 
vanzemaljaca koji su pomogli civilizaciji da dođe ovamo, a to, u kombinaciji s lociranjem na području koje će patiti 
malo s promjenama planiranim za planet, to ih je učinilo velikom opozicijom vašim trenutnim elitama koje 
uzaludno pokušavaju nastaviti kontrolirati sudbinu cijelog čovječanstva. 

Q - Mythi, kada se budu provodile potrebne mjere za preseljenje zajednica u novom kontekstu planete, 
budući da će lokalno stanovništvo biti odabrano tako da trećina nepotopljenih zemalja pripada britanskoj 
kraljevskoj obitelji, a druga trećina pripada drugim frakcije elita i njezine velike korporacije. Kako će to 
koordinirati GZ? 

- Vidite prijatelji, koncept imovine će biti u potpunosti revidiran. Vlasništvo je onih koji ga koriste za dobrobit 
ravnoteže resursa planeta. Registracijski papiri neće postojati kao opravdanje za jednostavno posjedovanje, 
zemlje planeta moraju se koristiti za dobrobit zajednice u cjelini, a ne za prikaz "imovine". Prava starijih 
osoba iz vaše elite i tantijema bit će ista kao i bilo koji drugi ostatak starijih osoba u zajednicama. U svijetu u 
kojem je dobrobit jednoga dobrobit svih, bogatstvo i novac više neće imati smisla jer neće postojati bankarski 
sustav kojim upravlja elite koji koncentrira i monopolizira, postojat će režim otvorenog tržišta u kojem će se 
vrijednosti dostupnih artikala definirati prema vašoj potražnji u odnosu na proizvodnju, tako da se mogu 
preraspodijeliti i staviti na raspolaganje svima koji ih trebaju. Ove promjene će se događati progresivno, kako 
se novo humanoidno društvo na planeti prilagođava novim uvjetima koegzistencije. Vaše se elite ni na koji 
način ne slažu s tim novim konceptima, pa će kolonija Marsa koju su oni dugo idealizirali ,biti posljednje 
utočište u pokušaju održavanja iste hijerarhije koju su ovdje držali nekoliko tisućljeća. Ogromni resursi su 
preusmjereni iz vašeg razvoja kako bi oni ostvarili ovaj san o kontinuitetu na Marsu, ali u ovoj novoj fazi će 
biti instalirani na planeti Zemlji, resursi planeta će pripadati cijelom društvu i neće biti dostupni za 
financiranje snova o veličini ljudi uznemireni njihovim egocentrizmom. 

- Molim sve da se pripreme za geološke i atmosferske promjene koje će planet proći u ovom razdoblju, već 
idu promjene koje se vjerojatno neće vratiti na ono što su bile, usjevi koji se na određenim područjima 
uzgajaju stotinama godina više neće biti mogući, ponovna prilagodba će morati biti brza i dobro osmišljena 
kako bi stupila na snagu u kratkoročnom razdoblju, koji je nekada uzgajao pšenicu vjerojatno će uzgajati 
krumpir, i tako dalje. Prilagodljivost je snaga u ovim situacijama klimatskih radikalnih promjena, stoga budite 
spremni ako morate promijeniti vašu prehranu i vaše metode dobivanja hrane. Ljudima neće biti rezervirana 
skloništa, najspremniji mogu biti mete manje spremnih pa ako u vašem kraju stvari počnu biti ružne ostanite 
organizirani u zajednicama u kojima mnogi mogu pomoći jedni drugima i odoljeti ovom razdoblju sa svojim 
obiteljima i prijateljima. Protuteg već malo utječe na udaljenost koju već ima, a os planet je osjetila učinak 
slabljenja magnetskog polja sunca i posljedičnog nedostatka zaštite planete od upada kozmičkih zraka koje 
zagrijavaju njezinu jezgru i stvaraju veću vulkansku aktivnost. Nadamo se da se mogu poduzeti koraci da se ti 
učinci minimiziraju, ali uzroci su sada u rukama Sunčeve prirode koja upravlja fizikom ovog Sunčevog sustava 
zajedno s Prirodom koji ponovno prilagođavaju svoje planete u ovoj novoj fazi. 

- Sjetite se velikih banaka sjemena koje je čuvala vaša elita ... plana za sve što je čekalo da se planet 
stabilizira kako bi proučili gdje bi što trebali ponovo posaditi ... ovo je uvijek bio plan za velike banke 
sjemena, financirane ekonomijama sve za dobro nekolicine. Sa sigurnošću možemo reći da ti planovi neće 
uspjeti, ne sa jednom našom letjelicom parkiranom u svakom ulazu u ovih bunkera, to su smjernice koje već 
imamo... 

- Vidimo se uskoro! Budite svi dobro! 
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Pitanja članova naše grupe (po redoslijedu pitanja): 01- Mikael 02- Helena 03- Jose 04- Anonimous 05- Jay 06- 
Muniz 07- Mikael 08- Abraham 09- Ricardo 10- Tania 11- Dee 12- Anonimno 13- Mythi opažanja 

Video 144 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset četiri – 12. kolovoza 2016. 

Mythi-eve riječi: 

- Prijatelji, razgovarao sam sa znanstvenicima u bazi na Antarktiku o pitanjima vezanim za moje istraživanje, i 
rekli su da su vaše elite već svjesne mnogih od ovih informacija, i pokušavale su razne sporazume tražeći od 
nas da se ne miješamo u njihove poslove, nešto što nije bilo moguće ispuniti. Svrha Galaktičke Zajednice je 
držati ovaj planet pod kontrolom kako bi se razina društva razvila ovdje kao rasa. Na ovoj planeti ima mnogo 
toga što ga čini kozmopolitskim mjestom u ovom solarnom sustavu. Dobio sam neizravno ovlaštenje (ili 
trenutno "nije zabranjeno") da prenosim neke nove informacije o "kozmopolitskoj" planeti. 

- Ispod vaših oceana postoje društva koja tu žive već nekoliko tisuća godina, od različitih rasa koje 
koegzistiraju i žive od resursa planete i resursa koji se redovito donose sa planeta njihovog porijekla. 

- Ove rase uključuju potomke Atlantide, potomke Sumeraca i potomke iz mnogih drugih društava koja su 
ostala na planeti nakon preseljenja njihovih ljudi u druge kolonije. U savezu s njima, amfibijske rase, Sivi, 
Arkturijanci i Siriusi naseljavaju dno vaših oceana s vrlo naprednim društvima. Ovo može biti šok za neke od 
vas, ali mnogi su sigurno znali o tome. 

- S pojavom vašeg mapiranja planete putem vaših satelita, svi možete promatrati velike vidljive strukture za 
one koji nisu slijepi, na dnu vašeg mora. Ove strukture su velike baze i gradovi, trasiranja ravnih linija koje 
pod kutom mijenjaju smjer ne bi mogle biti i nisu elementi stvoreni od prirode...a vaše znanstveno društvo 
to ne može otvoreno komentirati, jer to nije "pravo" znanje za obične građane. 

- Na kartama koje je CB ilustrirao ovu činjenicu, možete vidjeti (video 134) da se ove umjetne strukture 
protežu uz sve svjetske oceane, jasno pokazujući velike baze i gradove povezane širokim kanalima dugim 
tisućama milja koji prenose brzi transport između gradova, snaga postrojenja, rudarske jedinice i 
proizvodnja hrane. Deseci ovih kanala nailaze na kontinentima i spajaju se s dubokim jezerima na raznim 
mjestima. 

- Nikada to nisam otvoreno spomenuo jer nije bilo dopuštenja za širenje ovih informacija, ali kao što sam 
rekao, jedan organ GZ nije imao ništa protiv da ja to izložim. Čini se da u ovom razdoblju stvari postaju 
sve dostupnije. 

- Vidite, druženje s ovim rasama više razine bit će potpuno moguće kada dođe do integracije sa "rasom 
okupatora sa površine" koja dolazi iz popravne kolonije, kao priznata rasa od strane Galaktičke Zajednice. Oni 
koji pogrešno misle da postoji zajednica koja živi unutar zemlje, shvatit će da je sve što je o njoj rečeno bila 
samo zbrka s rasama oceanskih dubina. Imat ćete priliku upoznati napredna i slikovita mjesta kakva nikada 
niste zamislili, gradove s prozirnim kupolama, upravo ovdje na vašoj planeti. 

- Nisu svi ovi objekti u upotrebi, također ima dosta starih stvari i dosta je evakuirano kako bi se napravio 
prostor za tektonske promjene, ali će mnogi gradovi nastaviti s normalnom aktivnošću na mjestu gdje se 
nalaze. Svjetla koje su nekoliko noći snimali vaši sateliti i zrakoplovi označavaju da se aktivnosti u nekim od 
ovih uklanjanja provode u posljednje vrijeme. Naporno rade na promjeni puno objekata koji ostaju u 
područjima s većim prognostičkim nestabilnostima, pa se na mnogim mjestima čuju čudni zvukovi u raznim 
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dijelovima svijeta. Ubuduće će uprave ovih gradova omogućiti kontrolirani turizam ljudi s površine te ćete ih 
imati priliku osobno vidjeti. 

- Još jedna vijest je o Nibiru sustavu. Oni pomiču sustav i postavit će se u njegovo točno ubrzanje i orbitu kako 
bi konačno slijedili njegov put, te izvršili korekcije duž njegove orbite kako bi se vratili na prijašnji standard. 
Razlika je u tome što će proći na sigurnijoj udaljenosti koristeći prirodnu promjenu tektonskih područja, 
odnosno uzrokujući najmanji mogući utjecaj. Ovu operaciju pokrenuli su Krulianci, i sustav će ići od juga 
prema sjeveru, u odnosu na orbitalnu središnju ravninu planeta vašeg Sunčevog sustava. Nemamo datume, 
ali mogu reći da će se konačno moći vidjeti tijekom ovog prijelaza, ako se brod Krulianaca ne postavi između 
njega, Zemlje i Marsa. Oni bi trebali iskoristiti ovo razdoblje za postavljanje orbite Venere i eventualno 
postavljanje Tausa u konačnu orbitu. Vjerojatno ćete imati vijesti od svojih astronoma o ovom masivnom 
kretanju u Kuiperovom pojasu i vjerojatno mnogi asteroida iz Kuiperovog pojasa mogu prolaziti kroz Sunčev 
sustav u trenutku neravnoteže uzrokovane ovim manevrima u tijeku. Ovaj odlomak može ubrzati preokret 
polova, ali ovaj bi se preokret ionako dogodio sa ili bez ovog utjecaja. Potisci za manevriranje instalirani na 
vašem Mjesecu ponovno će ući u stanje pripravnosti kao što su to učinili i kada je sustav stigao, kako bi 
spriječili da se njegova orbita promijeni nekom neravnotežom izvan "izračunate putanje". 

Sada pitanja: 

Q - Andri: Mythi, rimska nanotehnologija inspirira holograme sljedeće generacije za pohranu informacija: 
http://www.ancient-origins.net/news-science-space-ancient-technology/roman- nanotechnology-inspires- 
holograms -102783. Pitanje koje se pojavilo bilo je: Rekli ste da su nanotehnologiju uveli reptiloidi tek u 
prošlom stoljeću u zamjenu za "usluge". Uz pretpostavku da je ovaj artefakt pravi komad nanotehnologije i da 
bi se zbog svog izvanrednog sastava, daleko ispred razine uobičajenog razvoja svog vremena, mogao 
identificirati kao dar izvanzemaljaca, može li to biti pokazatelj njihove prisutnosti i pomoći u prošlosti (Rimskom 
carstvu?), ili su postojale druge rase koje su dale ovu vrstu darova i zemaljskim kulturama? Ovo se pitanje 
pojavilo jer je prije nekoliko dana netko pitao je li gmazovska intromisija promijenila povijest Zemlje, to bi 
ograničilo njihovu "aktivnu" prisutnost ovdje na novija vremena. Ovaj bi artefakt, u promjeni, mogao biti 
pokazatelj da je čak i njihovo stvarno uplitanje bilo anticipirano davno...? 

- Andri, tehnologija nanokompozita je jako stara, sve rase dominiraju ovim tehnikama tako da ne pridajte 
puno priznanje reptiloidima. Mnogo darova i "posebnih" materijala vašim su starim vođama dale rase 
njihovih mentora. Kao legenda o "Kamenu filozofa", ti darovi su također bili dijelovi molekularno 
programirani da obavljaju funkcije reprogramiranja materijala kontaktom, između mnogih drugih stvari kao 
što su rezači stijena energetskim snopom, poništavači gravitacije, itd.. Mnogi od ovih otkrivenih artefakata 
drevnih katakombi moralo se vratiti u bazu na Antarktiku kao "jednostrani sporazum" s vašim elitama. 

P - Todor, Karen, Ro: Mythi, gdje se nalazi naša lokalna Zajednica Galactica - na zavjesnom planetu, na 
svemirskom brodu i ako jest, gdje se nalazi? Imaju li određenu zgradu ili svemirsku bazu, gdje imaju sastanke i 
sjednice? Također, koliko različitih galaktičkih zajednica djeluje u cijeloj našoj galaksiji, Mliječnoj stazi ili u vašoj 
galaksiji, Andromeda? Kako se uspostavlja nadležnost CG, planet po planet, regionalna lokacija jer u jednoj CG 
ima nadležnost nad nekoliko galaksija, ili nešto treće? Čini mi se više od jednog, i da li svi oni međusobno 
komuniciraju svoja djela? 

- Prijatelji, regionalne galaktičke zajednice međusobno komuniciraju. U prosjeku, regionalna zajednica ima 
nekoliko tisuća pridruženih planeta, ali to nije konstanta jer kada regionalna zajednica postane jako 
nabujala, ona se dijeli na dva dijela kako bi zadržala potencijal nadzora. Nadležnost je vrlo relativna, na 
mjestima gdje su planeti vrlo raštrkani, područje regionalne pokrivenosti može biti ogromno, a kada je u 
vrlo gustom središtu planeta nadležnost je fizički 

mala regija. Postoji 4.108 regionalnih GZ-a ovdje u vašoj galaksiji i 18.346 u Andromedi. Kada se regionalni GZ 
sastane, to nije kao vaš sastanak u dvorani ili na velikom mjestu. Pokušat ću objasniti na jednostavan način; 
Sastanci se održavaju holografskim mentalnim vezama gdje svi predstavnici mogu sudjelovati ili dati svoje 

http://www.ancient-origins.net/news-science-space-ancient-technology/roman-nanotechnology-inspires
http://www.ancient-origins.net/news-science-space-ancient-technology/roman-nanotechnology-inspires


398 

mišljenje po redu, a na sastanak dolaze samo oni koji imaju veze s temom o kojoj će se raspravljati. Svi 
zastupnici mogu pregledati anale GZ kako bi provjerili svako pitanje o kojem se raspravljalo i mjere poduzete 
za njegovo rješavanje. Dakle, ne postoji fizičko mjesto, ali postoji mentalna povezanost u stvarnom 
vremenu. Ako predstavnik želi razgovarati o nečemu osobnom s drugim predstavnikom jednostavno ga 
posjeti. 

P - Tati: Mythi, je li ovaj video stvaran, postoji li ovakva rasa, i ako da, kako se zovu? Ako takvo biće umre na 
zemlji, bi li se reinkarniralo na vlastitom planetu ili ovdje na zemlji? 

- Da, Taty, slika je stvarna. Dogodile su se mnoge nesreće, a neke su se dogodile u novije vrijeme. Ovo je rasa 
planeta Aldebaran, imamo neke sive ove rase u našoj floti također su izvrsni navigatori i mnoge druge flote 
koriste njihove usluge. Oni također drže neke znanstvene jedinice da kruže kroz solarne sustave. Kao što sam 
već rekao, svako biće (uključujući i vas) koje umire negdje drugdje u svemiru automatski se vraća u područje 
Plavih bića odgovornih za vaš rodni planet. 

P - Uroš: Mythi, priča o događaju u CERN-u u siječnju 2014. izgleda mi prilično stvarno, a čini se da je glavni 
znanstvenik (elitna lutka) izvučen teleportacijom. Možete li nam reći je li to istina i dati nam neke detalje, molim 
vas? (https://www.youtube.com/watch?v=Ckvs5HHUl4k) 

- Uroše, kada neki od eksperimenata dosegnu točke s katastrofalnim mogućnostima, većina njih koristeći re-
inženjering artefakta vanzemaljaca, znanstvene jedinice GZ-a mogu teleportirati ključne elemente "objasniti" 
razloge zašto bi smjer te konkretne studije mogao predstavljati opasnu stabilnost za ljudsku rasu. Mnogi od 
vaših znanstvenika imali su ovu "klasu", izravno ili podsvjesno. Malo tko ima hrabrosti ove interakcije učiniti 
javnim. U slučaju CERN-a, paralelno s fasadom studija o proizvodnji antimaterije, pokušavaju otvoriti prolaz 
koji prolazi kroz Van Allenov pojas kako bi pokušali kontaktirati putem "crvotočine" s drugim rasama koje 
nemaju ista ograničenja koja su reptili nametnuli sada vašim elitama. CERN je izgrađen na mjestu koje nije 
idealno (bilo bi zgodnije u pustinji, širokoj i ravnoj) upravo zato što se na tom mjestu nalazi kvantni plazma-
portalni prolaz koji je bio prvi otkriven portal te vrste od njih. Ti posebni portali nisu za letjelice, oni održavaju 

https://www.youtube.com/watch?v=Ckvs5HHUl4k
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ravnotežu potrebnog kvantnog sustava protoka za održavanje cjelokupnog fizičkog i materijalnog života 
planete, druga priča. To je uzaludan pokušaj jer sve što se događa na planeti pomno nadziru znanstvenici iz 
GZ. 

P - Guzmy: Mythi, postoji li zemaljski lijek za sljepoću uzrokovanu glaukomom? Ili barem način da spriječite ovu 
bolest da uzrokuje potpunu sljepoću bez operacije? 

- Guzmy, vaši znanstvenici su identificirali molekularne građevne blokove potrebne za rehabilitaciju 
drenažnih mehanizama u oku i osigurali kemijski "alat" za popravak. Možda bi uskoro trebali objaviti 
ovaj lijek. 

P - Joshua: Pitam se možete li nam reći koliko je star najstariji živi čovjek na Zemlji. Čini se kao da je bogata elita 
sposobna nastaviti svoje živote dulje vrijeme, dopuštajući im da nastave stiskati naš svijet. Izumitelji sustava koji 
smatramo američkim novcem, obitelj Rothschild na primjer. Ima li među nama ljudi koji su uspjeli živjeti daleko 
nakon isteka roka kroz razmjenu usluga s Ragh ili Mmo ljudima? ja' Nisam siguran da li mi možete izravno 
odgovoriti, jer sumnjam da ima nekih od nas koje ne može angažirati, ali ne brinite, razlozi kako ih vidim su 
razumni. Bilo što više što nam možete reći bilo bi nam drago. 

- Joshua, prema zapisima, postojali su ljudi koji su uspjeli živjeti i do 148 godina ovdje na planeti. Ali 
živjeli su na mjestima sa zdravom hranom bez kemijskih konzervansa ili bez bilo kakvog onečišćenja koje 
nije prirodno. U slučaju vaše elite, nema umiješanih bogova ili demona, oni koriste transplantaciju krvi i 
vitalnih organa kako bi nastavili svoju karijeru u požudi. U njihovom slučaju, oni samo umnožavaju 
vrijeme koje će izgubiti u mnogo manje udobnim zonama za svoje sljedeće inkarnacije. 

P - Karen: Mythi, ponekad doživljavam mentalnu komunikaciju s geometrijskim uzorcima, je li istina da mogu 
naučiti kako oblikovati ovu energiju za umjetnost iscjeljivanja drugih? Na primjer, geometrijski uzorak kruga. 
Pozivanjem geometrijskog uzorka kruga da obuhvati dio tijela kojem je potreban popravak s krugom, a zatim 
usmjeravanje energije iz mog tijela kroz dah u krug će stvoriti materiju, je li to točno? Kako dah stvara 
ektoplazmu? Možete li objasniti geometrijske uzorke koje vidim ili zašto ovo vidim? Kako pojedinac može 
prakticirati ovu umjetnost iscjeljivanja? 

- Karen, geometrijski likovi su oblik kontemplativne koncentracije. Oni tvore kombinacije aktivacije mozga 
kada ih fokusira. Ali brojke nisu nužan uvjet za aktivaciju energetskih koncentratora u vašem mozgu. 
Mozak s velikom aktivacijom generira ove figure intuitivne iznutra prema van, za to se koristi bez potrebe 
za fizičkim pregledom. Ektoplazma je oblik posredne materije koju ne izdišete kada ste u fizičkom tijelu, a 
ono što koncentrirate i možete prenijeti je energija, kroz kanaliziranje ove energije i fokusiranje na 
problem kojem treba pomoći. 

P - Tati: Mythi, jučer sam gledao film Star Trek Beyond, a antagonist tog filma izgledao je kao iz reptilske rase. 
Mislite li da je izbor glavnog antagonista dobro isplaniran? Možda su ta stvorenja bila u tom filmu da pokažu 
javnosti da ćemo jednog dana možda imati takvu vrstu neprijatelja? Hvala vam. (dodana fotografija Reptiliana iz 
Zvjezdanih staza) 
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- Tati, vi kreirate ove teme i oni su uvjereni da su istinite. Prvo, nemate neprijatelje koji vas žele uništiti... ako 
je postojao ovakav neprijatelj, vi svi više nebi bili ovdje. Kao što sam rekao, reptiloidi su puno napredniji 
nego što mislite, čak i kao hladnokrvni, uvijek su imali mnoga ograničenja u eliminaciji drugih kultura. Prije je 
bilo mnogo sporova oko posjedovanja planeta i vjerojatno ih je još uvijek bilo na udaljenim mjestima ovog 
svemira, ali tamo gdje Galaktička Zajednica ima nadzor, to ne čini već tisućljećima. Imajte na umu da najteže 
rase odnosa nisu reptiloidi, već insektoidi.Neki reptiloidi, članovi naše flote su se mnogo nasmijali likovima 
koje crtate da predstavljaju reptile općenito. 

P - Jay, Ro: Mythi, koja je prava funkcija "SLOGA" u našim organima? Prije je bio misterij, sve dok znanstvenici 
nisu otkrili da je funkcija "DODATAKA" djelovati kao sigurna kuća za dobre bakterije. Tijelo to koristi za "ponovno 
pokretanje" probavnog sustava kada netko pati od dizenterije ili kolere. Nezavisni istraživači također nastoje 
promovirati "probiotike", koji su kulture dobrih bakterija. Je li to sve za profit i propagandu? Što možete reći o 
ovome? 

- Ro, crijevno slijepo crijevo je skladište "sjemenki" tvoje crijevne flore. Tu imate kolonije bakterija, 
koliformnih bacila, među mnogim drugim organizmima koji pomažu u razgradnji i metabolizmu prehrane. 
Kada se nešto dogodi i kolonija dođe do sloma, može se gotovo u potpunosti eliminirati iz probavnog sustava 
i uzrokovati anemično stanje na duži period. Kada se dogodi takva nesreća, slijepo crijevo zatvara svoj ulaz 
peristaltičkom kompresijom i štiti usjeve za brzi oporavak, i oslobađa rezultate tih usjeva samo kada je 
problem minimiziran. Kada se slijepo crijevo zagnoji, to je zato što je kolonija rezervata doslovno napadnuta 
vrlo agresivnim bakterijama zbog čega se rezerve uništavaju i manifestiraju infekciju. Ako je slijepo crijevo 
uklonjeno i osoba ima neki crijevni problem, vrlo je dobro uzimati spojeve napravljene od bacila i 
dobroćudnih bakterija kako bi se ubrzala namjena probavnih funkcija. 
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P - Luna: Mythi, ako su prosvijetljena bića pomogla Egipćanima, Majama i Astecima da razviju svoje civilizacije, 
kako je praksa ljudskog žrtvovanja postala tako raširena i raširena? Jesu li reptiloidi imali nešto s tim? 

- Luna, tko je pokrenuo ovaj niz informacija o žrtvama? Jesu li slučajno isusovci koji su pratili ove ekspedicije 
napisali priču? Kad bih vam rekao da pronađena mjesta nisu za žrtvovanje, već za ozdravljenje bolesnika 
koncentracijom kozmičke energije tog mjesta, biste li povjerovali? 

P - Davey, JB: Mythi, imaš li još neke kontakte poput kapetana Billa na drugim planetima kojima pomažeš 
integrirati se u društvo razine 1? Koliko ste drugih kolonija razine 0 u kojima je vaša posada radila ponovili istu 
vrstu društvenog proučavanja stanovnika? Jeste li smatrali da je uspješan u dodavanju znanja i razumijevanja i 
učeniku i učitelju? 

- Da, imao sam i imam kontakte s drugim civilizacijama nulte razine. Moje studiranje je predugo, već uključuje 
nekoliko stotina kolonija u kojima smo bili prisutni. Mogu reći da je ovdje malo drugačije, svi ste "svak na 
svoju". Budući da je ova kolonija bila popravni dom s mnogo mješavina razina i rasa, to je drugačije iskustvo 
u mom studiju. U mom slučaju, razmišljajući kao znanstvenik, što je kolonija problematičnija, studija postaje 
zanimljivija, a najznačajnija je razmjena informacija između učenika i nastavnika. 

P - Randy: Mythi, moja žena kao i mnogi na ovom svijetu se suočavaju sa stanjem koje se zove disleksija. što nam 
možete reći o ovome i postoje li neke mjere koje se mogu poduzeti da se pomogne ovom stanju. 

- Randy, mnogi od ovih genetskih poremećaja mogli bi se lako riješiti kada bi imali pristup nekim našim 
tehnologijama, ali se mogu minimizirati ili čak riješiti koncentracijom energije. Ako imate dovoljno volje da 
usredotočite desetinu onoga što redovnik može, mogli bi staviti svoju ruku na glavu svoje supruge u 
opuštenom stanju i kanalizirati energiju koja bi mogla stvoriti ispravnu vezu između slika, zvukova i oblika. 
Mogli bi joj govoriti što bi trebala reći dok kanalizirate, da vi možete vidjeti efekte koji se događaju u 
stvarnom vremenu. Samo probaj. 
- Želim vas sve uskoro ponovno vidjeti, ostanite zajedno kao velika ekipa, budite sigurni da će ovo vrijediti u 
finalu. 

Video 145 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset pet – 29. rujna 2016. 

Mythi-eve riječi: 

- Duga odsutnost, ali prilično paralelan rad u drugim kolonijama u ovom vrijeme. Neki od njih već prolaze kroz 
proces dekontaminacije okoliša, poboljšanja atmosfere i vodnih resursa, kao što će se to ovdje dogoditi 
uskoro. Sada bismo definitivno trebali biti ovdje. 

- Kao što se svi osjećate u posljednje vrijeme, planetino aksijalno oscilatorno kretanje je pod kontrolom 
prirode; gravitacijska ravnoteža je već daleko, i sada pruža praktički mali ili nikakav učinak. Bila je to vrlo 
mudra odluka Galaktičke Zajednice da odgodi ove četiri godine jer je povećala potencijal ove kolonije od 10 
na  34 posto. Sada, kako postoje inercijski pokreti ravnoteže u nastavku galaktičkih kretanja, približava se 
vrijeme kada bi se mogli miješati bez narušavanja ove ravnoteže koja neizbježno mora prolaziti kroz korekcije 
neko vrijeme, kako bi se cijela ravnoteža održala. 
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- Sada je vaše vrijeme da pokažete što ste sve napravili, jer će sada sve ovisiti o vama u društvenom smislu da 
osposobite ovu bujnu koloniju i postavite je u idealnu ravnotežu za međuzvjezdano druženje. Vidite, sve što 
se događa u fluentnosti događaja je slijed nametnut akcijama koje generiraju naknadne radnje kao izravan 
rezultat. Ako nešto započne na temelju zabluda, neće generirati skup rezultata za kraj. U društvima na 
planetima, gdje se prirodom i resursima dobro upravlja, stvarajući sklad između svih oblika života u njima, 
dolazi do fizičke i duhovne ravnoteže nužne za uspon te rase. Ovdje na vašem planetu sve je u stalnoj 
neravnoteži, oblici života se gase, napadi na prirodnu ravnotežu okoliša primitivnim i pogubnim fizikalno-
kemijskim eksperimentima, odnosno planet je u ovom trenutku izvan kontrole. Planet s prirodom izvan 
normalnih standarda će reagirati na ono što uzrokuje ovu neravnotežu i te reakcije ne odvajaju dobro od 
lošeg, samo se događaju na generaliziran način. Najvažnije je da će najmanje 34 posto vas formirati 
evolucijski ciklus ovog prekrasnog planeta, i da će vaši glasovi biti prisutni kao članovi Galaktičkih Zajednica po 
prvi put. 

Sada pitanja: 

P - Degas: Dvije nove kolonije razine 1 koje ste spomenuli na prošlom sastanku, jesu li bili popravni? Jesu li 
bili humanoidi? Koliko je trajala tranzicija? Kako je osobno sudjelovala flota Mantuka? 

- Degas, nisu reformatorske, to su uniformnije humanoidne kolonije, s najviše dvije etničke skupine koje 
žive u istom društvu. Sudjelujemo u većini aktivnosti, od sastanaka s predstavnicima civilnog društva s 
ostalim članovima GZ-e, do izravne podrške ekološkim inicijativama s Arkturijancima, Plejadincima i drugim 
rasama. 

P - Thomas: Mythi, upravo se objavljuju vijesti da do tada nevidljiva velika galaksija kruži oko naše galaksije 
Mliječni put i nazvali su je Krater 2. Vrlo je velika, ali nije svijetla galaksija kao naši drugi bliski susjedi. Je li to 
istina i što nam možete reći o toj vijesti, Zemlji, Galaksiji? Je li ovdje netko od izvanzemaljaca iz Cratera 2 i jesu li i 
oni članovi GZ-e? 

- Thomas, Ova patuljasta galaksija kako vi nazivate Crater2 je konglomerat zvijezda niske gustoće, poput 
Magellanovih oblaka koji također kruže oko vaše galaksije, još uvijek je u fazi eksploatacije. Neke kolonije 
su tamo i neki članovi GZ također, ali to je sekundarni prioritet u odnosu na GZ standarde, jer sama 
Mliječna staza ima tisuće tisuća planeta koji čekaju u redu za kolonizaciju. 

P - JB: Kada dođe veliki pomak, hoće li on biti postupan kao s nagibom koji smo vidjeli tijekom proteklih godina ili 
trenutan? Znam da bi promjene na Zemlji mogle biti trenutne, ali pitao sam se o pomaku polova ili su sve iste? 

- JB, sve se u prirodi događa integrirano, kao što svi kažete "jedna stvar vuče drugu". Ništa se neće dogoditi 
odmah jer će sve promjene na razini cijelog planeta morati prevladati golemu inerciju mase koja rotira oko 
svoje osi. Vi to nazivate žiroskopskim učinkom, tj. sila potrebna za inverziju koja se dogodi u jezgri planeta je 
vrlo velika i može djelovati u jezgri prije nego što kora slijedi isto kretanje. Vidite, kora se može pomaknuti 
samo za oko 30 ili 40 stupnjeva i pronaći novu ravnotežu, pa se neće nužno preokrenuti za 180 stupnjeva, kao 
što će na kraju biti jezgra. U tom trenutku formirat će se novi zemljopisni polovi u regijama koje će se 
zaustaviti na krajnjem sjeveru i jugu nove konfiguracije. 

P - Thomas: Mythi, Znam da ste rekli da ovdje na zemlji postoje samo trodimenzionalni oblici, ali postoje li druge 
podkategorije u 3. dimenziji koje mi ljudi ne možemo vidjeti, ali druga trodimenzionalna bića kao što su mačke 
mogu vidjeti, ili se barem čini da mogu vidjeti? Možete li nam to proširiti? I kakve su posljedice toga, općenito? I 
postoje li također astralne i eterične razine s vlastitim podgrupama? 
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- Thomas, ovo pitanje je zanimljivo. Postoji mnogo slojeva u materiji, naša fizička materija 3D i različite razine 
kvantne materije u plazmičkim oblicima veće ili manje gustoće. Od ORB-ovih do entealnih bića, postoje mnogi 
oblici materije koji kruže okolinom, a da ih promatrači treće dimenzije nisu u stanju shvatiti. Sav ovaj eterični 
oblik materije može biti privučen aurom koju zrači svatko od nas, ovisno o intenzitetu aure uvijek je okružen 
plazmičkom energijom koja u interakciji pomaže u održavanju jakog i zdravog svjetla. Neki osjetljivi ljudi naove 
oblike energije mogu osjetiti lakoću okoline kada su u njihovoj prisutnosti. U slučaju mačakin spektar vida je 
izuzetno otvoreniji od ljudskog, što im omogućuje da s lakoćom vide gušće oblike "plazmičke energije". Prije 
nego što pitate, nikakvi ljudski duhovi ne kruže među vama... oni idu izravno na planu kojem ih privlače svoje 
kvantne aure ubrzo nakon smrti, ostale priče koje kruže među vama su bajke s malo veze. 

P – Thomas: Mythi, očito zato što je Uran toliko hladan da je neprijateljsko okruženje za oblike života 
temeljene na ugljiku, ali ne i za oblike života temeljene na siliciju, je li to istina? 

- Thomas, kao što sam davno rekao, kada se život događa na određenom mjestu, on koristi materijale 
dostupne u okolišu kako bi se strukturirao. Da, postoje mnoge varijacije sastava živih bića u svemiru na 
temelju velikog broja elemenata i života u vrlo različitim sredinama od onih u kojima bi viši oblici života 
mogli preživjeti. Oni su tako jednostavan život poput bakterija i drugih mikro i makro organizama, od kojih su 
neki izuzetno opasni ako zagađuju druge sredine. Dosta toga za susret i mjesta za izbjegavanje. 

P - Karen: Mythi, Ley linije su hipotetičko poravnanje brojnih mjesta od zemljopisnog interesa, kao što su antički 
spomenici i megaliti. Primjećujem kako tvore savršene jednakostranične trokute, zašto? Kako su naši preci 
koristili Zemljinu energiju da bi radiestezistima mapirali svoja sveta mjesta i groblja? Zašto se ova mjesta 
osjećaju posebno? Kako deinkarnirane duše stupaju u interakciju sa Zemljinom energijom? Kako rade Ley linije? 
Da li Ley Lines idu gore-dolje danju i noću? Kako Sunce utječe na Ley linije? Kako Zemljine spirale i crne točke 
mogu utjecati na naše zdravlje i ponašanje? Kako se mogu koristiti za poboljšanje našeg zdravlja i dobrobiti? 
Također kako veliko kamenje diljem Europe s oznakama čaše preusmjerava energiju Zemlje i zašto? Koje su 
čudne kvalitete Cup-Mark Energy? 

- Karen, Lay linije kako ih nazivate namjerna su poravnanja za usmjereni prijenos snage između udaljenih 
točaka, mnogo ranija razdoblja tehnologije prilagođena mjestu. Prije više od milijardu godina mnoge su rase 
ovdje vršile iskopavanje i rudarenje, dok su se druge bavile lovom. Kako ovdje koristite svoje antene za 
poravnavanje satelita, tako je bilo i s jedinicama za proizvodnju električne energije, a sustav praćenja je 
dizajniran tako da jedan prijenosni vod ne ometa drugi. Radili su u sustavu čvorova napajanja koji bi mogao 
opskrbiti nedostatak bilo koje povezane jedinice jer su u zatvorenom krugu. Pokušali su koristiti približniji 
paralelizam geomagnetskih linija planeta kako bi optimizirali te prijenose velike snage. Sunce im ne smeta, 
samo geomagnetsko polje planeta. To je ono što zovete Cup Oznake imaju različite pozadine, neke od njih su 
uzete iz "uzoraka minerala", druge su oznake zvjezdanih pozicija koje promatra vaš domorodac prema 
informacijama koje su dali "posjetitelji". Ove oznake nemaju nikakav poseban učinak, nikakva energija koja 
iz njih proizlazi samo su orijentiri aktivnosti starosti na planeti, tako da ne utječu na ljude. 

P - Yves: Draga Mythi, hoćeš li nam reći više o poljima savjesnosti koja moramo prvo istražiti? Društveno 
poboljšanje, idite u stvarni svijet slijedeći naše drage društvene inicijative CB-a ili Philippines Mythi Team koji 
podržava Kame Hame Wave, Ne tražim od vas poslušnost, već u hitnim slučajevima poduzimamo korisne 
radnje u osjećaju da nam životi postaju kraći i kraći. Nadam se da me razumiješ. 

- Yves, dobročinstvo je rezultat inertnog altruizma, jer budući da mnogi nemaju vremena za osobno, zatim 
pomozite resursima koji se stavljaju na raspolaganje. Ovo je gesta savjesnosti u društvu koje je uglavnom 
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nesvjesno problema drugih. Društveni razvoj rezultat je postupnog povećanja savjesnosti društva u cjelini 
za jedan dan da dođe do vašeg idealnog mjesta za zdrav razvoj svakog od njegovih članova. Danas vam 
možda neće trebati, ali činjenica da ste zasadili dobru volju u stvaranju pravednog društva može biti sjeme 
koje će spasiti vaše buduće generacije od jednog dana potrebe za milosrđem drugih. Dobročinstvo nije čin 
dobrote; to je gesta dobre volje. Nemojte koristiti dobročinstvo kao čin uklanjanja težine sa svojih ramena 
jer je savjest stvarnost koja dolazi iznutra prema van kao cvjetni pupoljak, nikad izvana prema unutra. 

P - Tami: Bok Mythi, što nam možeš reći o ovome planet po imenu "Niku" ? Je li ovo jedan od novih planeta 
koji se vuče u naš Sunčev sustav? http://www.dailymail.co.uk/sciencetech/article-3734507/Is-world-lurking- 
Neptune- Strange-orbit-new-minor-planet-hints-mysterious-object-outer-reaches-solar-system. html 

- Tami, ovo je vrlo nejasno pitanje. Mnoga nebeska tijela se pomiču kako bi napravila mjesto za ravnotežu 
potrebnu za promjene orbite koje su u tijeku, kao i za upravljanje Nibiru sustavom kako bi konačno slijedio svoje 
putovanje. To je kao da sklonite stolice za pomicanje stola. Vaši znanstvenici će promatrati mnoge planete i 
velike asteroide koji se pojavljuju i nestaju jer se premještaju s jednog mjesta na drugo, pa je nemoguće znati o 
kojem točno govore jer se stotine nebeskih tijela vuku kako bi napravile put drugim događa se upravo sada. 

P - Bridgett: Mythi, možeš li nam reći više o tome kako portali rade kako bi pomogli u kvantnoj ravnoteži života 
na Zemlji? Zašto su takvi portali ovdje, jesu li nastali prirodno ili su umjetno stvoreni i namjenski postavljeni? 
Imaju li ikakve veze s laičkim linijama? 

- Bridget, portali nemaju nikakve veze s ravnotežom života na Zemlji, oni su kao transferne luke koje 
omogućuju slobodno kretanje brodova i materijala. Ne postoje "prirodni" portali, osim onih dodirnih 
točaka gravitacijskih tunela koje prirodno stvara Sunčev sustav, ali to nisu portali već su samo točke 
gravitacijskog vezivanja. Portali nemaju nikakve veze sa starim Lay linijama, jednostavno su instalirani na 
mjestima gdje najmanje smetaju okolišu planeta. 

P - Nephilim: Mythi, budući da ste već proučavali mnoge planete na njihovom prijelazu s razine 0 na 1, možete 
li nam reći kakvu vladu ti planeti obično imaju u ovom kritičnom trenutku i koja se vrsta vlade čini najboljom i 
koji oblik vlade je poznat na ovom planetu bi bio najbliži idealnom iz vaše perspektive? 

- Nephilim, kako ovi planeti koji prelaze na razinu jedan nisu bili tako heterogeni kao u slučaju ovog bivšeg 
reformatorija, koji je u većini slučajeva imao središnju vladu s desecima regionalnih sjedišta, nisu im trebale 
vojske ili oružja jer nisu imali susjeda da sa njime ratuju, jer nisu imali granica. U slučaju vaše planete, ovakav 
savjet bi trebao biti implementiran čim se granice izbrišu kako bi se napravilo mjesto za rasu planete Zemlje, 
a pod tutorstvom GZ-e vaši predstavnici vijeća vaše planete bit će ljudi visoke razine aure, ljudi koji će zaista 
imati poštivanje mišljenja o tutorstvu planeta u cjelini. Dakle, sve što imate na planeti u ovom trenutku u 
političkom smislu je slično onome što ćete imati u budućnosti. 

P – Nephilim: Mythi, možeš li nam detaljno opisati kako zapravo funkcionira proces "doniranja DNK" 
ili "posjetljivosti" kolonija? 

- Nephilim, mnogi pokusi s DNK su bili i rade se u cijelom svemiru. Kada planet ima divlje humanoide, DNK je 
rezultat spontanih mutacija tijekom tisućljeća njegovog razvoja, kompatibilne rase su izvijestile da pomažu u 
bržem razvoju ovih etničkih skupina sa umetanjem najrazvijeg DNK. Ova donatorska rasa bit će koma te 
civilizacije koja će se formirati tokom vremena. Obično je jedna ili najviše dvije srodne rase koje sudjeluju u 

http://www.dailymail.co.uk/sciencetech/article-3734507/Is-world-lurking-Neptune
http://www.dailymail.co.uk/sciencetech/article-3734507/Is-world-lurking-Neptune
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ovom pothvatu planete. U slučaju reformatorske planete Zemlje, na desetke etničkih grupa su posadile 
mnoge različite rase jer u to vrijeme ovaj planet još uvijek nije bio pod nikakvom zakonskom kontrolom. 
Dakle, ovo je "svak na svoj naćin" planet, problematičan, ali iznenađujuće obećavajući. 

- P – Nephilim: Mythi, rekao si nam da ljudi s "Downovim sindromom" dolaze ovamo s drugog planeta i imaju 
slične osobine bez obzira gdje su rođeni ne obazirući se na DNK svojih roditelja, koristili su ovaj planet kako bi 
ovdje bacili svoje niskofrekventne duše. Možete li nam detaljno objasniti u kakvom je odnosu određeni tip 
tijela s tipom duha koji nastanjuje ovo tijelo i postoje li ograničenja u kojem tijelu duša može nastaniti? Zašto te 
duše ne bi jednostavno mogli koristiti tijela koja su već prisutna na planeti? 

- Nephilim, slučaj Downsa je svojevrsna kulturna razmjena. Ne šalju ih Plava Bića samo za vaš planet, već i za 
razne kolonije nulte razine za ubrzanje razvoja, budući da su se tisućljećima razvijali spontanim razvojem 
DNK, nisu imali rasu kuma koja je donirala DNK, i sada su rasa zaštićena za spontani razvoj, kao okvir za 
prirodan i nenametljiv razvoj. Stoga će i dalje imati izgled koji odgovara njihovom razvoju kroz vijekove, bez 
izravnog uplitanja DNK bioloških roditelja bilo kojeg drugog planeta. 

P - Joshua: Mythi, možeš li nam reći nešto konkretno o gradu ispod jezera Ontario, u bazenu Rochester? 

- Joshua, tamo su neke ruševine davno prije od formiranja jezera, nema pravog grada ispod jezera, samo ulaz 
u stari tunel koji koriste službeni brodovi za povratak u podmorske baze ovim vezama. 

P - Maggie; Nakon što sam pročitao vašu nedavnu poruku, odlučio sam postati jedan od rijetkih koji će 
zamoliti Community Galactica (GZ) za pomoć u spašavanju ljudi našeg svijeta. Elita, koja su samoproglašeni 
vladari planete, planira eliminirati više od 3/4 svjetske populacije. Milijuni ljudi već su umrli zbog njihove 
pohlepe i nedostatka empatije. Kao rezultat, Tražim vašu pomoć da zaštitite ljude svih nacija na ovoj planeti 
koju zovemo Zemlja, kako bi mogli živjeti svoje živote prirodno, u miru i sigurnosti, a da ne budu na milosti 
Elita. Hvala vam. 

- Maggie, vaša inicijativa da zatražite pomoć je pohvalna, ali kao što sam već objasnio GZ ne može promijeniti 
konačni razvoj kolonije, moraju pričekati dok se kolonija ne stabilizira vlastitim sredstvima i inicijativama. Ako 
postoje pokušaji nekih dominantnih skupina da izazovu masovno istrebljenje bilo koje etničke skupine, o da, 
GZ će nam dopustiti da se miješamo.Ne upravljate dobro svojim znanjem o inkarnacijama i to vas tjera da 
svoju pozornost zadržite samo na neposrednom preživljavanju. Brinite o tome da imate blistavu auru kako 
biste se automatski prebacili na svoje pravo mjesto kada dođe vrijeme, i uskoro taj dan će zasgurno doći. 
Imajte na umu da vaša budućnost ovisi samo o vama, ni o vašoj vladi ni GZ, već samo o vama. 

P - Davey: Mythi, kako različite civilizacije razine 1-5 slave kraj fizičkog životnog ciklusa? Jesu li tijela zakopana 
u tlo, poslana na put do lokalne zvijezde ili reciklirana u nekom obliku ili na način? Pretpostavljam da se lokalni 
običaji vjerojatno znatno razlikuju. 

- Davey, svaka rasa ima svoje rituale i tradicije. U velikoj većini se najviše koristi spaljivanje. Zakopavanje 
tijela kao što se ovdje radi, glavna je karakteristika između kolonija nulte razine i ispod. Ostaci tijela nisu 
potrebni za prirodnu ravnotežu i nemaju društveni značaj u najnaprednijim civilizacijama. Imajte na umu da 
smo bazirani na ugljiku i na ugljik se vraćamo. Da bi se razvilo tijelo bilo koje rase humanoida potreban je 
samo jedan par povezanih stanica, tako da tijelo mora reciklirati ostavljajući najmanje moguće zagađenje 
kada prestane imati bilo kakvu korist. 
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P - Nephilim: Mythi, spomenuli ste da je Roswell intervju bio stvaran i točan, ali su neki dijelovi bili pogrešno 
shvaćeni. Možete li nam objasniti zašto se činilo da je biće "Airl" toliko zgroženo stvarima koje ste nam opisali 
kao "normalne"? Poput duhovnog zatvaranja u planetarni zatvor. Kao da morate zaboraviti sve svoje prošle 
živote i reći nam da je to samo za naše dobro dok ne naučimo lekcije? Kao duhovno biće koje ima slobodnu 
volju, bi li bilo moguće da se reinkarniram sa svim svojim netaknutim sjećanjima? A ako ne, tko ili što bi me 
točno spriječilo da to učinim? Je li to isto za cijeli ovaj svemir ili postoje dijelovi u kojima ta "pravila" ne 
vrijede? 

- Pa, ovaj planet nikada nije bio zatvorski planet, najbliža riječ za opisivanje je "reformatorski". Mjesto gdje 
su mnogi humanoidi mješovitih etničkih skupina izazvali efekt "babilonske kule" kako kaže vaša literatura. 
Nesjećanje prošlih inkarnacija je konstanta na bilo kojem planetu, ne samo ovdje. Što je više rasa na gore, 
moć intuicije vodi do korištenja više i boljeg znanja stečenog u prethodnim inkarnacijama, ali je rezultat 
osvajanja individualnom savjesnošću. Nitko vam ne treba dopustiti da se utjelovljujete u sjećanjima na druge 
inkarnacije, ali to možete postići svojim fizičkim i duhovnim razvojem. Zapamtite da aktivacija mozga ovisi o 
razvojnom faktoru i taj detalj samo vi sami možete osigurati. 

- Prijatelji, namjeravamo biti raspoređeni u flotu koja je u službi na ovoj planeti za stalno, do trenutka bilo 
kakvog kontakta kako bismo možda mogli češće razgovarati. 

Budite dobro i zdravo. 

Video 146 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset šest – 2. studenog 2016. 

Mythi-eve riječi: 

- Moji prijatelji nisu imali vremena doći ranije, puno posla. Opet smo bili u naprednoj bazi na Plutonu radi 
razmjene opreme i osoblja, a malo smo vremena izgubili promatrajući radove u Kuiperovom pojasu koji 
vode veliki traktorski brodovi. 

- Nakon neformalnog razgovora s CB-om, odgovarat ću na pitanja prijatelja. 

P - Mythi, koje rase nose ove ambleme Airl simbola i one koje se nalaze na drugim NLO-ima ovdje ispod? Koje 
je značenje simbola? Možete li reći koji su simboli koje različite rase koriste kao svoj logotip? 

- Jeet i Yves, mnoge rase koriste simbole, flote koriste svoje simbole, sektori unutar te flote koriste 
specifične simbole ... govorimo o tisućama simbola; Mogu vam dati predodžbu o simbolima koje ste 
prikazali samo za ilustraciju. 

01 - Neke istraživačke jedinice Oriona koristile su ovaj simbol prije nekoliko desetljeća. 
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02 – Neke jedinice flote Sirius B koje koriste ova tri simbola prije 40 i 50 godina. 

03 - Neke jedinice Plejada su imale ovaj simbol na dnu. 

04 - Koriste se u nekim flotama od strane rasa ovdje u vašoj galaksiji koje su posijale azijske etničke grupe 
ovdje na planetu. 05 - Ovaj simbol se koristio u flotama reptiloida. 
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05 - Ovaj simbol se koristio u floti reptiloidskih brodova. 

06 - Ovaj simbol nalikuje komemorativnom simbolu Zajednice Galactica koji je nastao kada je regija koja 
obuhvaća naše dvije galaksije i nekoliko manjih satelitskih galaksija dosegla broj od 22 000 regionalnih CG 
i sadržavala samo 22 zvijezde što znači po 1000 regionalnih. U središnjoj točki nalazila se prava slika koja je 
obuhvaćala uključene galaksije. 

P – Mythi, kada mi je rečeno da ćemo telepatski evoluirati na više razine, što je za mene ultimativni način 
ljubavi, moja voljena žena se nije složila. Prema njezinim riječima, osjećaji i intelekt bi uglavnom djelovali na 
svojim vlastitim domenama jer bi se briga o četvrtoj dimenziji razlikovala od treće dimenzije. Mythi hoće li se 
zajedništvo Ljubavi produbiti telepatskom sposobnošću, prate li jedno drugo? 

- Dyves je po tom pitanju vaša supruga bliža stvarnosti na tu temu. Brige i tjeskobe koje manifestirate u trećoj 
dimenziji ograničene su samom dimenzijom. Kada u četvrtom vidite široko i vaše razumijevanje detalja se 
radikalno promijenilo. Činjenica koju izražavate riječima ili mentalnom interakcijom ne mijenja činjenicu da ste 
manje-više svjesni važnosti ljubavi prema poznatom i da želite voljeti nepoznato. Ljubav je izravno povezana s 
razumijevanjem dok telepatske sposobnosti ovise o fizičkim promjenama DNK i adekvatnom okruženju, 
odnosno jedno ne ovisi o utjecaju druge da se dogodi. 

P - Mythi, što nam možeš reći o Sogmataru, hramu 7 planeta koji se nalazi u jugoistočnoj Turskoj, a koji 
također ima figure koje nalikuju drevnim vanzemaljcima ili Bogovima? 
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- Tami, Krugs i Atouni držali su mnoge kolonije u regiji, postojali su mnogi hramovi "vječne svjetlosti" u kojima 
su se okupljali vođe etničkih grupa i njihovi "kumovi vanzemaljci". Mnogi od ovih hramova bili su osvijetljeni 
energetskim kristalima, molekularno programiranim da emitiraju svjetlost pretvaranjem kozmičke energije u 
svjetlost, fokusiranih magnetskim zrakama koje su stvorile "nultu točku" u tim hramovima. Nakon prijenosa 
mnogih od ovih civilizacija u druge kolonije, takvi kristali su postali meta pohlepe elita, novijih civilizacija i 
uklonjeni su sa svojih izvornih lokacija rušenjem mnogih od ovih mjesta. Problem je u tome što kad su jednom 
uklonjeni, prestanu funkcionirati zbog nedostatka cjeline, te su postali samo predmeti prikupljanja u 
riznicama autorskih prava. Trenutno većinu njih vaša elita pohranjuje kao suvenire. 

P – Mythi, tko je bio Metatron i odakle mu znanje o kocki (Metatronova kocka)? Je li znanje o 
Metatronovoj kocki, za koju se smatra da sadrži sve geometrijske uzorke poznate u znanosti, potjecalo od 
Kruilianskog ili drugog bića ili prisutnosti više razine po imenu Metatron? Možete li objasniti ovu kocku i 
njezinog tvorca? 

- Grgur,metatronova kocka je geometrijska kombinacija koja se sastoji od jednostavnih geometrijskih oblika i 
prostornih oblika 3D struktura i prikaza oblika u četiri dimenzije. Recimo da geometrija čvorišta spaja treću s 
četvrtom dimenzijom u prostornom smislu. Metatron je ime koje ste dali vi, nije postojao nijedan "izumitelj 
po imenu Metatron". Te su figure prostorne geometrije vrlo stare, prije mnogo milijardi godina nije bilo 
zapisa kada su prvi put nacrtane. 

P - Mythi, što je uzrokovalo potres u Novom Madridu 1811-1812? Tecumsehov komet ili mogući udar meteora? 
Da formuliramo mogući način djelovanja za preživljavanje, na koji način je to ovdje oštetilo Zemljinu koru? 
Rijeka Mississippi povremeno je pokazivala znakove neprestane uznemirenosti. 

- Karen, ovi potresi su uzrokovani tektonskim prilagodbama, a ne udarom meteora. Imajte na umu da ako 
živite pored vulkana ili uživate u opasnom životu ili stvarno nemate gdje otići. Svatko tko živi u ovim regijama 
tektonskih granica bit će podložan nacrtima prirode jedan ili drugi put. 

P – Mythi, u posljednje vrijeme viđam Obamu opuštenijeg, željnog bijega iz Bijele kuće, to se vidi na njegovom 

licu, u oponašanju, svemu. Vidite da ne vjeruje u ono što govori. Iz ovog razmišljanja iskrsnulo je pitanje za 
Mythija. Dragi Mythi, reci nam tko je iznad predsjednika SAD-a, i molim te, možeš li biti eksplicitan i 
pokazati pravo na vrh. Imena, prezimena, tvrtke ili institucije, molim. 

- Uroše, vaša elitistička politika je krajnje bizarna. Čak i ljudi koji su upoznati s korupcijskim činjenicama 
otvoreno ne poduzimaju snažnu inicijativu za promjenu tijeka svoje sudbine. Vaše elite namjeravaju 
promijeniti lutke kako bi ljudi pomislili da se sudbina može promijeniti, ali sve će biti u istim rukama kao i 
prije. Korumpirani jednovjernici namjeravaju pobjeći s dobrim količinama nezakonito "sakupljenih" 
sredstava, a budući bivši predsjednik zna da će do kraja života živjeti kao nabob ... laknulo mu je smjenom i 
nije ga uopće briga za što dolazi nakon toga, jer to je budućnost onih kojima vlada nikada nije bila u njihovim 
rukama. Jedini način da se riješite svojih elitista je da ih izrežete u pupoljku ... činjenica koja brzo prelazi na to. 
Mislim da sam bio jasan čak i bez izravnog imenovanja imena. 

P – Mythi, kakav odnos imamo sa svojim imenima? Kako izbor imena utječe na odnose s drugim osobama koje 
nose isto ime, je li to čista slučajnost ili postoje dublje veze na duhovnoj bazi s onima koje odlučimo susresti u 
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jednom životu? Jesu li imena ponekad nešto poput ključeva za pamćenje stvari koje želimo ili moramo 
zapamtiti iz prošlih života? 

- Andri, osobna imena nemaju nikakvu razliku, slučajni su odabir roditelja i nema eksplicitne veze s bilo 
kojom drugom činjenicom. Neke su činjenice potpuno nasumične, a posebna imena nemaju nikakve veze s 
istim imenima ili izborima prije rođenja. 

P – Mythi, ako će se promjene dogoditi za mnogo godina od sada, kako možemo pomoći? Najvjerojatnije će 
svi koji su se prijavili kao volonteri već biti mrtvi. 

- Elena, to što ste volonter u svojoj "civilnoj obrani" ne znači da priželjkujete katastrofu za koju možete biti 
korisni, zar ne? Vjerujem u činjenicu da dobrovoljno znači "budi spreman" pomoći u provedbi promjena 
potrebnih za integraciju vašeg društva s novom stvarnošću. Bez obzira na vjere, jezike, etničke skupine, ova 
skupina uglavnom predstavlja rasu planete Zemlje kao jedinstvenu rasu, sve braću i usmjerenje na iste 
čežnje. Vrijeme je vrlo relativno, ako bih rekao da ćete svi sutra biti aktivni, to bi izazvalo veliku tjeskobu i 
moglo bi poremetiti slijed rada, nemojte se usredotočiti na vrijeme, usredotočite se na to da budete dio ove 
nove savjesnosti. Ako ste pozvani u pomoć sa 90 godina i u invalidskim kolicima, pobrinite se da više ne 
trebate invalidska kolica i da ćete se osjećati kao da ste ponovno imali 20 godina. Sve je napravljeno puno 
bolje nego što mislite. 

P - Mythi, znam da sam dosadan, ali dosta mi je ovih videa Willcocka i Correyja, koji govore o komandi Solar 
Warden Space, međuzvjezdani kapacitet SAD-a i tako dalje. Jednom ste to raščistili, možete li to molim vas 
ponoviti, jer se pojavilo toliko novih tvrdnji da mislim da našim članovima treba vaša riječ da im kažete što 
je istina, a što ne u ovoj zvjezdanoj floti tvrdi. 

- Uroše, unatoč tome što su elite postigle određeni napredak u nekim područjima uz savjete znanstvenika 
reptiloida, još uvijek je nemoguć bilo kakav pokušaj prelaska energetskog polja Van Allena i preživjeti bez 
zaštite odgovarajućeg polja sile. Ova polja sile su generirana kvantno i ovo je tehnologija koja je još uvijek 
daleko od vašeg učinkovitog ostvarenja. Znanstvenici reptiloida koji su dali neke savjete, znaju koliko daleko 
mogu ići da ne bi aktivirali Galaktičku Zajednicu, pa će svaka pomoć u tom smjeru doći od njih. Uz to, mogu 
vam jamčiti da na Zemlji ne postoji "Solar Warden Space Command", a još manje napravljena svemirska 
letjelica s međuzvjezdanim sposobnostima. Jedina stvar koja stvarno postoji u svemiru su svemirske stanice 
koje se množe i otpad koji baca vojska vaših elita. Postoje neke glasine da vaša elita namjerava razviti ove 
projekte svemirskih letjelica u kolonijama koje se drže na Marsu jer Mars nema energetski pojas kao Van 
Allen koji bi spriječio moguću navigaciju sa planete. 

P - Mythi, što se sada događa na Marsu? Sudjeluju li Rusi na neki način u kolonizaciji Marsa, molim vas? Mnogo 
se pričalo o budućim putovanjima na Mars ovih dana, gotovo kao da oni poput INASA-e i onih koji kontroliraju 
tamošnju koloniju razmatraju otkrivanje o tome da Mars naseljavaju reptiloidna / humanoidna kolonija. 
Možete li nam dati trenutne informacije o njihovoj populaciji i napretku? Napreduju li Elite sa svojim usjevima 
bez 
GMO-a i idealno okruženje za zdrave građane? Znate li je li odnos s njihovim kohortama Reptiloidima ugodan 
ili kako ide? Nastavljaju li kapitalizam za svoj sustav? Svaka vijest bi bila dobrodošla. Moramo priznati da smo 
sretne što znamo da su Reptiloidi tamo, i nadam se da neće stvarati probleme s novonastalom kolonijom 
razine 1 planete Tiamat! Također, jesu li elite već tamo? 
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- Tania i Cathe, OK idemo po dijelovima; u ovoj nagodbi ne sudjeluju Rusi ili Kinezi, samo pažljivo odabrani 
elementi vaše elite. Radnici u važnim područjima drugih nacionalnosti tamo su prebačeni s jednosmjernom 
kartom, i podvrgnuti sterilizaciji tako da se ne mogu lokalno razmnožavati. Prema podacima Chithok-a, 
trenutačno su blizu 30.000 ljudi koji tamo žive i rade. Usjevi i stoka tamo dobro napreduju, uvelike pomažu 
u ravnoteži atmosfere i održavaju mnogo definiranije kišne sezone u regiji. Trenutno, uz malo 
prilagođavanja, svatko može slobodno disati u atmosferi Marsa. Odnos s reptiloidima je dobar, imaju 
područja prilagođena ljudskoj populaciji i područja reptiloida u gradovima koji su izgradili, ali svi se 
slobodno kreću bez problema. Ekonomija se tamo temelji na kreditnom sustavu, nema banaka ni novca pa 
je sve pod kontrolom kreditnog sustava. Ovi krediti su kumulativni ako ne iskoristite sve svoje kredite 
tijekom razdoblja, akumuliraju se za sljedeće razdoblje, a ako želite posuditi kredite za prijatelja, također se 
mogu nesmetano prenositi. Da, elita ima luksuzne posebne objekte u svojim četvrtima, sve dobro planirano 
i izvedeno. Sigurno će tamo biti službena adresa vaše elite, kada da se svi tamo prebace kako je planirano. 

P – Mythi, zašto se GZ nije otkrio cijelom svijetu i dopustio Terrancima da odluče o integraciji sa GZ? Otkako 
je naš razgovor započeo prije više od 6 godina, izjavili ste da je kontaktirano više svjetova razine 1 dobrodošlhi 
u GZ. Smatram da je iznimno zanimljivo da nekoliko korumpiranih zemaljskih vođa sprječava čitavu naprednu 
galaktičku civilizaciju da se predstavi 8 milijardi ljudi. 

- Jerry, kako vaši filozofi kažu "strpljenje je vrlina." Ako sada ne razumijete proceduru Galaktičke 
Zajednice, jednog dana ćete sigurno razumjeti. Kolonija će morati biti na pravoj točki ravnoteže kako bi se 
dogodio otvoreni kontakt i dobio očekivani rezultat ove vrste interakcije. 

P – Mythi, govoreći o aktualnim događajima, nekoliko obitelji, prijatelja i ja sanjali smo o istim ogromnim 
zgradama ispunjenim mnogim spavaonicama, kioscima s hranom, sobama za vježbanje i ogromnim sobama 
koje su patuljaste veličine mnogih zemaljskih zgrada koje se nalaze unutar ovog ogromnog kompleksa zgrada. 
Vidjeli smo različite rase kako žive u tim spavaonicama i u jednom trenutku nam je dopušteno ući u ove velike 
stanove. Što vidimo u ovim zajedničkim snovima? 

- Jerry, u ovim vremenima u kojima živite puno može se vidjeti u obliku intuicije. Ono što možda osjećate je 
svojevrsni najava o integraciji između rasa, koja se odvija u novim kolonijama koje se konačno pridružuju 
galaktičkoj zajednici. Mnoge rase će doći u pomoć tehnikama i novim postupcima za razvoj i ravnotežu 
zajednica i prirode planete. Konačno će započeti faza mirne koegzistencije. 

P - Mythi, došao sam na ovaj svijet s tehničkim znanjem iz ranijeg života iz onoga što je izgledalo kao 
nezemaljski svijet i sposobnošću da ih podučavam. Znam da nisam Viktor Schauberger, ali griješim li što 
pomažem ovom društvu svojim ponudama tehnološkog napretka za financijsku dobit? U svjetlu prethodnih 
suradnika, poput Tesle i Einsteina, jesu li pogriješili što su iskoristili svoje znanje koje su donijeli s Plejada? 

- Jerry, živite i preživljavate na planeti zemlji pa morate platiti da živite, jedete, pijete, komunicirate i liječite. 
U ovom slučaju biti plaćen za nastavu je posljedica sustava koji vam je nametnut pa je na pitanje odgovoreno. 

P – Mythi, ako je jedan od naših "prijatelja" zarobljen, ne mogu li koristiti "druge metode" za bijeg ili, zbog 
prirode zatočeništva, moraju "slijediti lokalna pravila i običaje". Gotovo sve istinite priče o svemirskim 
prijateljima koji su se našli u takvoj poziciji ili su istekli ili su čekali na neku vrstu kompromisa kada bi očito 
mogli sudjelovati u brzoj "remolekularizacijskoj" prenamjeni transporta? 
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- Jeffery, proces vađenja stroja ili uređaja je drugačiji, zidovi, podovi i stropovi su razbijeni pomakom. Živo 
tijelo je drugačije, detekcija stroja ili uređaja vrši se preko njegovog molekularnog sastava, živo biće se 
detektira po njihovoj jednoj frekvenciji, au ovom slučaju kada su u zatočeništvu smješteni su na mjesta 
pod jakim elektromagnetskim poljima, kako bi se spriječilo praćenje. Ako su mrtvi, njihove frekvencije 
prestaju postojati i stoga se više ne mogu pratiti. 

P - Mythi, na sastanku 43 spomenuo si da će 60 posto stanovništva "prve razine" biti u Americi i Europi, a ostatak 
raspršen po drugim područjima planeta. Moje pitanje je da li se od tada nešto promijenilo. 

- Carlos zanimljivo pitanje. Kad sam prije 5 godina spomenuo ove brojke, "razina nula plus + razina jedan" 
iznosila je 10,15% svjetske populacije. Tada je raspodjela bila u postocima opisanim za to vrijeme. Sada s 
brojem već oko 34. 8 posto ti su se omjeri značajno promijenili. Danas je ovih otprilike 35 posto podijeljeno 
na 41 posto za Ameriku i Europu i 59 posto za ostale etničke skupine na planeti. Očito se dogodilo povećani 
pristup informacijama koje bi mogle pomoći u integraciji mnogih etničkih skupina koje su bile zarobljene u 
svojim vjerskim regionalnostima i danas već ušle u veće stanje globalne savjesnosti. 

- Budite svi dobro i zdravi prijatelji moji! Vidimo se opet na sljedećem sastanku! 

Video 147 ￼ 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset sedmi – 07. prosinca 2016. 

Mythi-eve riječi: 

- Prijatelji moji, oprostite na kašnjenju odgovaranja na vaša pitanja. Bili smo zauzeti pomaganjem 
Arkturijancima da promijene cijeli kompleks baze i zajednicu od 12.000 ljudi na dnu oceana između Australije 
i Antarktika, tektonske zone koja postaje vrlo nestabilna iz Australije i kulminira vulkanom koji vi zovete 
Mount Erebus koji već osjeća stres tektonskog neuspjeha. 

Dobro, da odgovorim sada na pitanja. 

P - Bok Mythi, moje pitanje se odnosi na različite svemire s njihovim odgovarajućim dimenzijama, na 
temelju prošlih videa kao tema o “Paralelnim svemirima”, “3. dimenzija je mnogo gušća od 4. dimenzije” i 
“Limbusu”. Možete li nam razraditi ovaj koncept i možete li pokazati najbolji dijagram za njega? 

- Jay, u jednostavnom objašnjenju, paralelni svemiri su poput jezera različitih veličina smještenih na istoj 
razini ravni treće dimenzije, (gdje su svi 3D svemiri), i međusobno odvojeni malom mrežom kanala, (Crne 
rupe), međusobno povezujući sve tako da razina od najmanjeg do najvećeg ostane uravnotežena. Ovaj isti 
koncept jednako djeluje za četvrtu dimenziju i njezine podrazine. Što se tiče razina gustoće materije koje se 
nalaze u trećoj i četvrtoj dimenziji, treća je razina osnovne fizičke materije s kvantnim nijansama između 
njezinih različitih razina, budući da je četvrta dimenzija čista kvantna materija na svim podrazinama. Vidite, 
kvantna materija može oponašati bilo koju drugu osnovnu materiju treće dimenzije, tj. možete doživjeti 
okruženja ili senzacije identične onima koje percipiraju vaša osjetila u trećoj dimenziji ako je događaj 
programiran da bude takav. Znam da je to bizarno razumjeti, ali to je kao da jedan od vaših najnaprednijih 
programa ima moć oponašanja drugih osnovnih. 

P – Mythi, nakon prvog kontakta, kakva su tvoja očekivanja od nove kolonije prve godine? Prvo desetljeće? 
Prvih 100 godina? Koje će biti naše odgovornosti? Neki od nas se pitaju o poslu, zaposlenju, pa čak i novcu. Hoće 
li takvi koncepti kao što su karijera i naknada biti bitni u nadolazećim godinama? 
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- Jerry, u prvim godinama doći će do postupne prilagodbe na novu tehnološku stvarnost koja bi mogla 
generirati novi društveni stav. U početku će se u tim prvim desetljećima mnogo toga morati učiniti, kreditni i 
dužnički sustavi trebali bi se nastaviti poboljšavati tijekom desetljeća. Postojat će potreba za dobro 
kvalificiranim stručnjacima u nekim područjima, a posvećenim manje kvalificiranim u drugim. Svi će imati 
svoju potrebnu važnost u procesu nove društvene formacije i naravno bit će onih koji će imati više kredita 
od drugih na poštenom nivou, tako da nitko na planeti neće propustiti imati sve svoje osnovne potrebe 
zajamčene za ugodan i pristojan život. Društvenim razvojem, odgovarajućim pristupom informacijama i 
stručnom osposobljavanjem, postupno će se manje kvalificirana radna snaga zamijeniti biomehaničkim 
jedinicama u poljoprivrednim područjima, rudarstvu i općim službama održavanja i čišćenja. Odatle se 
približavate drugoj razini. 

P - Mythi, jesu li Mantuk posjetila bića razine 10, i ako jeste, jesu li ti ponudili neko novo prosvjetljenje? Koje 
je biće najviše razine koje ste ikada upoznali? Što ste rekli njemu ili njoj? Kakav je bio njihov odgovor? 

- Jerry, razine devet i deset su bića posvećena ravnoteži i stvaranju novih zvjezdanih sustava, interakciji 
između svemira, među ostalim funkcijama koje su izvan našeg dosega. Oni ne posjećuju planete, oni ih 
stvaraju. Osma razina kao i Krulianci s nama su interaktivniji, od nulte do osme razine, i mogu razgovarati o 
temama vezanim za ono što rade, ali neće raspravljati o konceptima koji nisu dorasli moždanoj aktivaciji 
sugovornika. Ne morate im ništa reći, oni točno znaju što mislite i sve sumnje koje su inherentne vašoj 
specifičnoj aktivaciji mozga. Budite sigurni da će vam uvijek dati mentalni odgovor koji će odgovarati vašim 
očekivanjima. 

Q - Mythi, jesu li tektonski pomaci i planetarna ekspanzija uzrokovali da ljudi budu emocionalno nestabilniji nego 
u prijašnja vremena prije nekoliko desetljeća. Čini se da su ljudi, čak i ovdje na kanalu, mnogo nepopustljiviji i 
argumentiraniji nego ranije u mom životu. 

- Thomas, svaka fizička modifikacija na planeti ili Sunčevom sustavu u kojem se nalazi, mijenja 
referentnu točku u frekvencijskom otkucaju mozga onih koji su podložni tim promjenama. Ovo 
preuređenje planete, koje će se održati sljedećih tisućljeća, služi kao aktivator za one koji su ušli u 
stanje marazma uvjetovano svakodnevnim životom iz ranijeg razdoblja. Sve se više ljudi budi za novu 
stvarnost i sumnjam da niste primijetili da zadnjih godina društvo počinje reagirati kao nikad dosad. 
Dobar znak. 

Q - Mythi, koji je izvor tajanstvenih x-zraka koje okružuju Zemlju? 

- Rowena, nema ništa misteriozno u tome, taj izvor rendgenskih zraka, kako ih vi nazivate, pokrenula su 
vojna iskustva vaše vlastite vlade kada su digli u zrak atomske artefakte u regiji Van Allenova pojasa kako bi 
ga pokušali djelomično raspršiti. Kao što oni dobro znaju, ovo je napravilo više štete nego rješenje 
ugradnjom radioaktivne razine u pojas. To je samo "misteriozno" jer tu veliku glupost neće priznati javnosti. 
To je jedan od razloga zašto je bilo kojem atomskom materijalu zabranjeno napuštanje atmosfere planete, a 
mnoge artefakte i dalje će uništiti Plejadinske sonde ako nastave inzistirati na tome. 

Q - Mythi, od posljednjeg videa bili smo na 34% u mogućnosti doći do prve razine. Koliki postotak od ovih 34% su 
ljudi koji su već na razini jedan, a koliki je postotak onih koji su trenutno na razini 0 plus? 



415 

- Dugi luk, većina od 34 posto sastoji se od nula plus razine. Od otprilike 2,5 milijardi ljudi, ± 500 milijuna već 
je  na prvoj razini. 

P – Mythi, možeš li prevesti frazu "Lei No Lor" koju mi je dala plejadinska grupa? 

- Dugi luk, ova fraza za mene nema nikakvo značenje. Oprosti. 

P - Mythi, dovodimo u pitanje stav GZ o definiciji genocida. Umjetne vremenske nepogode su planirani genocidni 
čin elitnih skupina. Oružje je oružje, bez obzira na oblik, rezultati su jasni. Farmaceutika, GMO manipulacije i 
geoinženjering su sve akcije masovne depopulacije. Vojska je ubila toliko nevinih ljudi s istim ciljem. Možete li 
prenijeti ovu sumnju bilo kojem GZ momku koje sretnete u dvorani na primjer, i pitajte, molim vas? 

- Uroše, to tražite zbog nedostatka informacija o tome što je učinjeno, a da niste znali da se suprotstavite 
mnogim pokušajima regionalne depopulacije vaših elita. Već je učinjeno mnogo više nego što mislite, sada 
se čeka učinkovitija i izravnija intervencija kada to smatraju primjerenom. 

P – Mythi, zašto su šesterokutna vrata na Saturnu promijenila boju? 

- Jerry, heksagon je područje zaštićeno poljem sile, ovisno o atmosferskim uvjetima plinovi reagiraju u dodiru 
s energijom i apsorbiraju neke spektre sastava sunčeve svjetlosti što uzrokuje reflektiranje različitih boja. 
Drugi faktor je da Saturn prolazi kroz određene vremenske stanice baš kao i vaš planet, a generiranje 
borealnih spektra boja ovisi o godišnjem dobu Saturna. 

P - Mythi, rekao si "svemirske stanice se množe...", pa jesu li osim ISS-a i nove kineske, također i druge svemirske 
stanice s posadom gore, što bi bilo vrlo logično poznavajući "pacifističke borce za slobodu" iz SAD-a? 

- Uroše, ne mogu ići u detalje iz očitih razloga, ali tu je vaša međunarodna svemirska postaja, kineska koja se 
sada gradi i vojna postavljena nakon prve koja je još uvijek u funkciji, ali ne sadrži nuklearno oružje, koristi 
se samo za praćenje i promatranje s kamerama i laserima. 

P - Mythi, nažalost laži su stvarnost svakodnevnog života u našem društvu: ljudi lažu na poslu, u politici, u 
odnosima i tako dalje. Možete li nam, molim vas, reći lažu li viši razvijena bića u nekim prilikama? Možda ne 
zlonamjerne laži nego "meke laži"? Jeste li nam ikada lagali s motivom da nas ne uplašite ili razočarate? Hvala 
vam. 

- Tania, izraz "laž" ili "neistina" ti koristiš pežorativno. Kada djetetu kažete da roda donosi bebe, to je 
neistina koja pada na nepripremljeni mozak da shvati znanstveno objašnjenje. Onog dana kada ovo dijete 
poraste shvatit će točno zašto ste ispričali priču o rodi. Laž izrečena da bi se iskoristio ili prevario netko drugi 
je podmetanje za one koji nemaju odgovore ili znaju da bi ga to doveli u neugodnu situaciju, pa laž postaje 
slabost karaktera osobe koja je koristi. Što se mene tiče, ne moram ništa lagati, Radije mogu izostaviti 
odgovore koji nisu prikladni za trenutnu situaciju ili koji bi mogli biti protivni pravilima ponašanja koje 
utvrđuje GZ. 

P - Mythi, jesi li tijekom godina primijetila porast u auri ljudi koji ovdje objavljuju na chatu ili je to isto? 
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- Vidite JB, nije nas briga za analizu aura kako vi zamišljate, aura je osobna. Kada izravno komuniciramo s 
osobom, možemo percipirati ovu auru i ono što nam ona prenosi. Ono što možete primijetiti je da mnogi od 
vas pronalaze svoje točke ravnoteže, mnogi su još egocentrični, drugi su važniji, treći su inteligentniji, ali 
općenito pokazujete sve više i više zrelosti za stabilan odnos s drugim kulturama svemira. 

P - Mythi, gdje se trenutno nalazi Nibiru sustav? i postoji li odnos s 'velikim oblakom kozmičke energije' 
donio sustav patuljastih zvijezda? Hoće li nas ta energija napustiti, kao što odlazi sustav? 

- Tania i Cathe, Nibiru sustav prolazi snopom Neptuna i njegov prolazak je planiran za vrijeme kada je vaš 
planet nasuprot Suncu, a to će imati vrlo mali utjecaj na sve vas. Oblak kozmičke energije nema nikakve 
veze sa Nibiru sustavom, ovaj oblak je ogroman i obuhvaća nekoliko solarnih sustava ove regije galaksije, 
tako da mora proći u svoje vrijeme bez velikih smetnji jer je frekvencija otkucaja vašeg sustava već u 
konačnoj prilagodbi od strane Krulianaca. 

P - Mythi, možeš li nam dati novosti o Antarktiku, molim te? Što je sa svim ovim političarima koji idu tamo? 

- Angelo, vaše vladajuće klase inzistiraju na pokušaju sklapanja sporazuma s predstavnicima Galaktičke 
Zajednice u antarktičkoj bazi. Nitko od njih zapravo nije odveden u bazu, nego uspostavlja kontakt na 
nekim prethodno dogovorenim točkama istovara povratka (pokradenog) izvanzemaljskog materijala. 
Predstavnici GZ-e su godine svjetlosti dalje od svakog namjernog pokušaja dogovora koji bi mogli pomoći u 
održavanju moći ove vladajuće klase koja je na kraju napustila planetu u ovim strašnim fizičkim i ljudskim 
uvjetima. 
Posljednji pokušaj bio je primiti istu vrstu obrambene tehnologije za koju vjeruju da je dobila i "druga 
strana", ali ako je u tom smjeru postignut bilo kakav dogovor, o tome se neće raspravljati ni s kim drugim na 
planeti. 
Pravila koja nameće GZ sve su jasnija, a ako vladajuća klasa odluči "potkopati" planet kako bi se sklonila u 
koloniju Marsa kako su namjeravali, već su dobili upute da će u ovom slučaju biti izručeni natrag na Zemlju 
na zasluženu presudu. Regionalni GZ odbor već je procijenio ovaj uzrok i odredio smjernice koje treba 
poduzeti. 

Vaše elite su zarobljene, iz tog razloga razna putovanja kako bi isprobali poslove koji im neće dati nikakve 
praktične rezultate. 

- Uspješne i sretne blagdane svima vama. 

Video 148 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset osmi – 08. siječnja 2017. 

Mythi-eve riječi: 

- Zdravo prijatelji! Promatrali smo proslave kraja godine kako vi slavite i mnoga svjetla i dobre vibracije viđene 
su u nizu tijekom 24 sata prolaska. Vrlo zanimljivo kao i uvijek. 

- Neki od brodova iz naše flote nisu bili ovdje, uključujući i moj, ali vjerujem da za vas ima zanimljivih vijesti. 
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- Bili smo na Marsu, bila je stara baza za iskopavanje koja je godinama bila neiskorištena u vlasništvu 
konzorcija Camelopardalis koju je nekada koristio Chitoks, a koju je službeno preuzeo Mantuk nakon što je 
GZ  prije gotovo mjesec dana službeno ozvaničio inauguraciju. Nadogradili smo objekte veličine nekoliko 
milja i iskoristili prednosti postojeće opreme za proizvodnju i održavanje. Posao još nije dovršen, ali sada je 
sve stvar  adaptacije i dorade. Ovo će biti druga službena instalacija Mantuka u vašem solarnom sustavu, kao 
prva je znanstvena postaja Pluto-a. 

- Ova baza će udobno smjestiti do 5000 ljudi. Bit će to izvrsno mjesto susreta za brodove flote i omogućit će 
kontinuirano promatranje razvoja "drugih kolonija" instaliranih na planeti. Imamo službenu vizu za 
instalaciju koju nam daje regionalni GZ, ali nećemo instalirati nikakvu vrstu kolonizacije, samo ćemo tu bazu 
održavati na neodređeno vrijeme. Vjerujem da je ovo dobar i definitivan pristup ljudima Mantuka s 
prijateljima Zemlje. 

Sada vaša pitanja: 

Q – Mythi, kako mjerite kvantne čestice? Koje nam prirodne analogije možete dati za početak stvaranja 
osnovnog aparata koji će nam pomoći da počnemo vidjeti kvantne čestice? Počeli smo promatrati grubo 
ponašanje iz ponašanja kubita u našim kvantnim računalima; međutim, promatramo samo kvantne vibracijske 
učinke na magnetski zarobljeni atom, a ne same stvarne kvantne čestice. Ovo je moja osobna istraživačka 
tema jer je ovo moje područje studija kao znanstvenika za računala i podatke. 

- Jerry, vašim znanstvenim metodama nećete moći "izmjeriti" kvantne čestice jer to nisu čestice nego 
energija u petom stanju materije. Ova energija može mehanički promijeniti ponašanje drugih "nekvantnih 
atomskih čestica". Budući da je energija, može djelovati kako je programirana ili na nju "utjecati" 
emanacijama moždane energije za interakciju s fizičkom materijom tako da ona može diktirati ponašanje te 
materije ovisno o kontekstu trenutka. Kontekst "kvantnog računala" koji pokušavate razviti funkcionira s 
nekim zanimljivim teorijama, ali kao analogija, to je kao da koristite parni valjak za uklanjanje soka iz 
naranče, odnosno, korištenjem pravog kvantnog programiranja naranča će istisnuti sama sebe u vašu čašu. 

P - Mythi, je li omjer veličine mozga i veličine tijela pokazatelj inteligencije? Jesu li 'poteškoće u učenju' osoba s 
down sindromom povezane s tom činjenicom? Čini se da su općenito sretan narod i kako ste rekli u skladnom 
razvoju. Čini se da su možda još važnija osobina srčane misli? Je li biti neustrašiv i suosjećajan i povezan sa 
srcem u onome što mislimo, važno u našem razvoju? 

- Ne Michael, nema pokazatelja inteligencije koji se temelji na fizičkom odnosu veličine mozga. Chithok 
ima mozak 20 puta manji od vašeg, ali kvocijent inteligencije najmanje dvostruko veći od vašeg. Ono što 
mozak čini funkcionalnijim je manja ili veća aktivacija. U slučaju Downova aktivacija je postupna i bez 
vanjskih smetnji, samo s razvojem koji mogu apsorbirati iz generacije u generaciju. To je humanoidna rasa 
koja se održava u slijedu apsolutno prirodnog razvoja. 

P – Mythi, mnogi samostani izgrađeni su daleko od budućeg razvoja i tog elektromagnetskog 'zagađenja' 
ometa našu sposobnost koncentracije i kontemplacije. Ometa li naša bežična tehnologija naše psihičke 
sposobnosti? Ometaju li mobiteli i drugi uređaji nađe telepatske sposobnosti. Postoje li opasnosti po zdravlje 
povezane s boravakom u blizini mobitela, mobilnih tornjeva, pametnih mjerača, wifi usmjerivača... ili 
elektromagnetsko zračenje mora biti na većim snagama i višim frekvencijama da bi izazvalo fizičke probleme? 

- Michael, mozak bilo kojeg živog bića (uključujući kukce) ima "ugrađeni" sustav sabirnice frekvencija, to 
jest, blokira svaku štetnu frekvenciju do točke u kojoj se približava kvantnim vibracijama koje ga tjeraju da 
radi. 
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Frekvencije koje emitiraju vaši uređaji, tornjevi, itd... ne ometaju izravno mozak, ali ako se emitiraju velikom 
snagom, mogu uzrokovati vibracijske promjene na staničnoj razini baš kao mikrovalna pećnica koju koristite 
za zagrijavanje hrane. Telepatske sposobnosti temelje se na drugim vrstama energije već u području kvantne 
fizike, a ta energija je potpuno imuna na vanjske elektromagnetske utjecaje. 

P - Mythi, mišljenja Zemljana o postupku eutanazije se razlikuju. teško je suditi, valjda nitko ne može odlučiti 
ako se ne nađe u sličnoj situaciji. Možete li nam reći mišljenje vanzemaljaca o tom "liječenju"? Smatraju li ovu 
metodu humanom ili barbarskom? Također, u većini slučajeva sami pacijenti potpisuju ugovor o okončanju 
života. Jesu li u 4. dimenziji tretirani kao samoubojice i ponovno su rođeni u društvu niže razine? Isto pitanje o 
doktorima, izvođenje postupka- smatraju li se pomagačima ili hladnokrvnim ubojicama u 4.? Hvala vam. 

- Tania, sve ovisi o lokalnim uvjetima. Ako imate na raspolaganju resurse iscjeljivanja, bilo bi potpuno 
nelogično prekinuti život, ali ako ti resursi ne postoje onda se postupak diskontinuiteta patnje tumači kao 
posljednji lijek koji treba primijeniti. Osobe koje potpišu odobrenje da isključe uređaje ili da budu eliminirane 
dobit će rezultate u svojim aurama u skladu s stvarnom namjerom tog čina, ako je pristrano suicidno, na 
karakteristike aure će utjecati i kada se reinkarnira ići će automatski tamo gdje je frekvencija njegove aure 
kompatibilna (kao i uvijek bez presuda ili sudaca). Ako znate da će patnja tog bića biti uzaludna jer je 
iscjeljenje nemoguće, onda bi pomoć u fizičkoj odvojenosti mogla biti potrebna i primjenjiva. Drugi slučaj je 
kada je moždana smrt stvarno otkrivena, to znači da kvantna energija koja je okupirala to kućište više nije tu, 
i samo će instrumenti nastaviti funkcionirati. U ovom slučaju također nema logike u održavanju ovog procesa. 

P – Mythi, kako se mentalno programiranje događa na kvantnoj razini? Što je kvantno polje sačinjeno od 
čestica, valova, sila? Kako? 

- Manu, kao što sam već objasnio, mentalno programiranje fizičkog materijala ovisi samo o razvoju mozga 
koji omogućuje emitiranje ovih frekvencija kvantne energije na materiju o kojoj je riječ. Kvantna energija je 
vibracijska energija u fazi koja je daleko iznad onoga što u ovom trenutku zamišljaju vaše znanosti. 

P – Mythi, jesu li bozoni, (nosači sile) napravljeni od tamne materije, a fermioni (nosači mase) NISU? Kako? 
Postoji li ikakav odnos između standardnog modela i supersimetrije? Kako? 

- Manu, ono što ti nazivaš "bozoni i fermioni" su "brašno iz iste vreće". Neki su brašno, drugi su prostor 
između čestica brašna, te dvije zajedno pune vrećicu brašna. Nastavljate analizirati ponašanje fizičkih čestica 
u prostor-vremenu kao pokušaj razumijevanja materije u petom stanju, bez ikakve čestice. Ne postoji odnos 
simetrija kada možete mijenjati interakciju na bezbroj milijuna načina, sve ovisi o ponašajnom učinku 
materije do željenog cilja. 

P - Dragi Mythi, imamo H2O što je voda, imate li u vašem svijetu tablicu koja je slična Mendeljejevom sustavu 
periodnog sustava (ako imate, kako je zovete) i koliko kemijskih elemenata imate, i što je voda u vašem 
kemijskom stolu? Hvala vam! 

- Tati, vaše tablice uzimaju u obzir molekularne sastave stabilnih elemenata koji postoje u prirodnom stanju i 
drugih stabiliziranih u laboratorijima ukupno 111 stvarno registriranih, u našem slučaju imamo 320 stabilnih 
sastava registriranih na isti način. Molekularne formule elemenata koje ste registrirali su iste u bilo kojoj 
regiji svemira, tako da je voda voda s istom molekularnom formulacijom. 
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P – Mythi, koja je kvaliteta, veličina i oblik informacija napisanih i pohranjenih u svojoj najmanjoj dimenziji, 
kvantno govoreći? U računanju se informacije pohranjuju u bitovima, s oblikom i veličinom elektrona svaki bit 
(01010101). Ali kako je u smislu genetskog koda i energetskog koda. Koju veličinu, oblik, težinu i kvalitetu ima? 

- Manu, zaboravi veličinu, masu i težinu kada govoriš kvantički. Koliko teška ideja? Koliki je volumen 
namjere? Kako izmjeriti veličinu oporuke? Kada budete mogli zamisliti odgovore na ova pitanja, počet ćete 
koristiti i razumjeti kvantnu energiju. 

P – Mythi, bez uvrede, ali možete li biti precizniji o različitim odanostima i hijerarhijama svemirskih prijatelja? 
Kako su Terranci naučili i još uvijek uče na svoju slobodu trošeći cijenu svog samoporobljavanja od "izabranih" 
gospodara uključenih u sukob interesa s korporacijama, možete li razjasniti sukobe interesa rasa među GZ-ma u 
kojima se čini da su korporacije stekle ogromnu moć? 

- DYves, bez uvrede! Razmišljate mozgom oblikovanim vašim trenutnim socio-ekonomskim modelima. Kada 
kultura dosegne razinu jedan i prijeđe na regionalnu Galaktičku Zajednicu, ona počinje komunicirati s 
članovima razine jedan ili više, odnosno dobrim ljudima. Razlika između uživanja u sebi i rada sa 
zadovoljstvom za dobrobit svih čini, da velike korporacije mogu biti od javne koristi jednoj ili tisućama rasa 
bez razlike ili favoriziranja. Znam da je to teško razumjeti, ali kada shvatite da se osjećate dobro morate znati 
da su drugi koji ovise o vama dobro, tamo ćete razumjeti put do pravednih i usmjerenih društava u 
zajedničkom razvoju. 

P – Mythi, sjećanje na ono što ste rekli o predviđanju naših riječi i djela prije nego što ih uopće izgovorimo ili 
učinimo potvrdili su računalni neuroznanstvenik dr. Jonathan Cohen i Intel Corporation. Razvili su tehnologiju 
koja može čitati misli i vidjeti kako se fraze formuliraju deset sekundi prije nego što postanu verbalne riječi. Na 
razini 5, "vidite" li kako formuliramo svoje misli unutar našeg mozga? Ima li više od vašeg ranijeg objašnjenja? 

- Jerry, nema se puno za dodati. Kao što sam već rekao, mi smo "brži" od vas, dok vi servirate hranu, već 
smo završili desert. Kada mozak formulira zadatak, on automatski revidira to pitanje prije nego što ga 
pošalje vašim glasnicama, ali on je to pitanje postavio i prije i gledajući vas znamo što ćete pitati prije nego 
što progovorite. Čak i ako ne govorite, moguće je shvatiti o čemu ste voljni razgovarati. Ali to se događa 
samo 

kada smo licem u lice u izravnom razgovoru to je; ne možemo znati što misli osoba koja s nama konkretno 
ne razgovara. 

P – Mythi, je li zlatni omjer (Fibonaccijev niz) standardna stopa širenja svih 3D svemira koja jamči ljepotu i 
raznolikost? Omjer 1:1•618... 

- Gregory, ne postoji stalan odnos širenja prema bilo kojem svemiru, ekspanzije ovise o potrebama za više ili 
manje susjednih svemira koji održavaju trajnu ravnotežu s našim. Recimo da nije fiksno pravilo, ni aritmetičko 
ni logaritamsko, ono je donekle nasumično ovisno o stabilizaciji nestabilnosti srodnih svemira. Fibonaccijev 
slijed je vrlo kompatibilan s cjelobrojnim nizom geometrijski reprezentativnim za prostorne orbitalne 
rotacije, ali zapravo ne određuje koeficijent širenja. 

Q - Mythi, u 12. stoljeću bilo je dvoje zelene djece koje su pronašli seljani Woolpita u Engleskoj. Postoji li 
takva rasa među onima koji žive pod zemljom ili ispod oceana? Uključuje li 7+ milijardi ljudi na Zemlji 
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podzemna društva koja ste spomenuli, ili je stvarna populacija mnogo veća zbog ovih kultura? Koja je prava 
trenutna populacija, s obzirom na ova druga društva za koja još ne znamo? 

- Nikada nisam spomenuo rase koje žive pod zemljom nego ispod oceana. Nema rasa koje žive pod zemljom u 
vašim kontinentalnim područjima. Ova zelena djeca koju spominjete ne odgovaraju nijednoj rasi koja je bila 
ovdje u spomenuto vrijeme, tako da ne mogu suditi o istinitosti ove priče. Populacije različitog podrijetla koje 
žive izolirane ovdje na planeti nisu više od 5 milijuna, odnosno gotovo ništa ne predstavlja u sadašnjem 
broju stanovništva. 

Q - Mythi, 8. prosinca 2016. otkrivena je tajanstvena vibracija/signal/frekvencija/puls širom svijeta, koja izgleda 
kao klasični potres...ali NEMA potresa u vrijeme događaja koji bi u nekim slučajevima trajao više od sat vremena. 
Možete li nam reći što ga je uzrokovalo? 

- Tami, to su postavke same planete, škripe postavke koje odjekuju u geo-magnetskom polju. Vaši znanstvenici 
nikada nisu bili svjedoci povećanja tektonskih područja od 5%, tako da će ovo biti misterij dok ne povežu 
činjenice. 

P - Mythi, smiješ li se? Bilo je malo uzbuđenja oko vaše slike kako se smiješite. Je li to običaj vaše rase? 

- Prijatelji, osmijeh je jedan od znakova komunikacije s univerzalnim smislom: izražava radost, sreću, 
privrženost, ljubaznost, flert i ruganje. Smijeh je jedno, osmijeh drugo. Da, sigurno se smijemo, ali ono što 
ne znate je da osmijeh koji prikazujete i pokazujete zube potječe od aboridžinskog porijekla humanoida. 
Pokazivanje zuba u osmijehu bio je pokazni čimbenik zdrave dobi za reprodukciju i društveno nametanje. 
U rasama koje su udaljenije od aboridžina osmijeh postaje izraz lica bez potrebe za pokazivanjem zuba. 

- Prijatelji, nadam se da ću češće boraviti ovdje nakon obavljenog posla na novoj bazi 

Marsa. Budite svi dobro! 

Video 149 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto četrdeset deveti – 11. veljače 2017. 

P – Mythi, kakav je napredak na novoj bazi na Marsu? 

- Uroše, razlog zbog kojeg smo odgodili razgovor je upravo uzrokovana preinakama baze i novom opremom 
koja je prebačena na Pluto. Proveo sam neko vrijeme u Mantuku kako bih organizirao osobne stvari i sada sam 
se vratio. 

P - Mythi, želio bih čuti opće ažuriranje našeg sustava i statusa planeta, jer se mnogi članovi stalno pitaju: Što se 
događa s Venerom, zaštoje svjetlija, što znači taj gravitacijski val koji smo vidjeli? 

- Uroše, što se tiče Venere, GZ žuri pripremati planet i tamo su zauzeti. Povećanje svjetline posljedica je 
činjenice da se Venera hrani novim plinovima u atmosferi kako bi se planet pripremio za primanje životinja 
i biljaka. Postupno pomicanje orbite u novu zonu pomoću gravitacijskih vučnih valova također pridonosi 
povećanju svjetline. 

P – Mythi, gdje se Nibiru približava ili odlazi? Nije jasno. Što znače anomalije zračenja na Zemlji, njihovo 
porijeklo i posljedice, jesu li štetne? 



421 

- Uroše, Nibiru se polako prolazi što je moguće dalje od Zemlje u ovom trenutku, vrlo sporo se vozi 
traktorima da ne bi došlo do neravnoteže u odnosu na ostale radove koje GZ trenutno radi u sustavu. Dolazi i 
proći će u sljedećih nekoliko mjeseci. Vaša interakcija s planetom neće biti tako velika kao što bi bila da je 
prošao blizu Zemlje, kada je došao u sustav prije mnogo godina. 

P – Mythi, kakav je status pomaka polova (magnetski i kore)? Koje promjene možemo očekivati u 2017. 
((geološke, društvene, preokret magnetskog pola, otvoren odnos/kontakt sa svemirskim vanzemaljcima, itd.? 

- Vidite Uroše, protuteža je već daleko, Zemlja tetura u pronalaženju novog položaja, ali zbog svoje inercije 
to se može usporiti, ali sve ukazuje da će ova godina biti godina mnogih promjena, klimatskih, regionalnih i 
društvenih. Ako to kulminira minimalnom društvenom ravnotežom potrebnom za uplitanje, u tom 
razdoblju može doći do kontakta. 

P - Mythi, nevjerojatan je broj mladih kanadskih Aboridžina koji su počinili samoubojstvo ovih posljednjih 
mjeseci. Mnogi su još u lošem psihičkom stanju i razmišljaju o ovoj očajničkoj akciji. Ima li ovo, kao i porast 
građanskih nemira koji izbijaju na globalnoj razini, ikakve veze sa zemljom' s promjenama? Je li to 
energetsko polje ili dolazeće sunčeve čestice? Je li ovo samo još jedan oblik pšenice koja se odvaja od 
kukolja? Ili postoji nešto drugo što pridonosi ovoj situaciji? 

- Vidite, Randy, u ovim vremenima neizvjesnosti i visoke konkurentnosti za osvajanje mjesta na suncu, ne 
samo među Aboridžinima već i na cijelom planetu, ovaj stav se povećava kao rezultat neizvjesnosti i 
nesigurnosti ovog problematičnog razdoblja. Provjerite porast samoubojstava u Japanu, Aziji, Bliskom 
istoku, Europi i Americi u cjelini vidjet ćete da se ovaj trend eksponencijalno povećao na globalnoj razini. 
Poput ljudi, vidjet će kako se ovaj trend očituje i među životinjskim vrstama koje su zauzvrat također pod 
stresom zbog nepovoljnih klimatskih uvjeta, a mnoge vrste preferiraju kolektivno samoubojstvo jer su 
izgubile osjetila za migraciju svojih predaka. 
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P - Mythi, mijenjaju li nedavni američki izbori izjavu o tome da kineska i ruska vlada pokazuju svoje kandže? 

- Ne Johguin, Kinezi ili Rusi nemaju GZ preferencije, jednostavno su odlučili surađivati kako bi spriječili 
trenutne ekonomske snage da porobe sve nacije u cjelini kako bi sami odlučivali o društvenoj sudbini 
planete. Ovisno o tijeku stvari, oni će imati mogućnost suprotstaviti se mjerama pokušaja globalne 
monetarne dominacije ovih vladajućih klasa. 

P - Mythi, ima li naša letjelica za promatranje, ili letjelica koja ne vidi, ikakve veze s našim razvojem, i postoji 
li razlog zašto neki vide mnoge, a drugi ništa? Sviđa mi se što ste nam dali informacije o meditaciji s 
magnetom. Postoji li još neka informacija koju biste mogli podijeliti s nama o postizanju veće aktivacije 
mozga? 

- Johguin, u stvarnosti vidjeti ili ne vidjeti leteće objekte obično ovisi o promatranju. Neki su pažljiviji od 
drugih. Što se tiče meditacije, to je također stvar prakse. Pokušajte ležati i pokušajte odlaziti u dijelovima, 
prvo se opustite i prestanite osjećati stopala, zatim idite do nogu i tako sve dok više ne osjećate svoje 
tijelo. Kada se dođete opuštati na ovaj način, vaš će um biti posvećen samo njemu, bez drugih detalja koji 
bi vas odvraćali od koncentracije. 

P - Mythi, što je to u Reikiju što je imperativ za njegovu učinkovitost? Namjere ozdravljenja od iscjelitelja? 
Upotrijebljeni simboli koji programiraju molekule da se ponašaju na specifičan način? Uravnotežene čakre 
iscjelitelja? Jednostavno postavljanje ruke zajedno s namjerama? Ili je to izvan iscjelitelja, neka vrsta vanjske 
energije u kombinaciji s nekim od prethodno spomenutih? 

- Jose, učinkovitost pomoći usmjeravanjem vibracijskih energija povezana je s vašom sposobnošću za 
transparentnost. Što se više uspijete energetski isključiti, postaje vodljiviji za usmjeravanje kozmičke energije 
poput antene. Kako biste povećali svoju transparentnost, prvo se opustite, pokušajte osjetiti svoje tijelo što je 
moguće manje u udobnom položaju, a zatim rukom stavite preko osobe za koju želite dobiti pomoć. Praksom 
će ovaj proces postati sve jednostavniji za postizanje. 

P - Mythi je li ovaj uređaj za napajanje stvarno? Brilliant Light Power je razvio novi, komercijalno konkurentan, 
nezagađujući primarni izvor ogromne energije baziran na plazmi od pretvorbe vodikovih atoma molekula vode 
u tamnu tvar, prethodno neidentificiranu tvar koja čini većinu mase svemira. 

- MGreen, sjećate li se svi kad sam govorio o sustavu dobivanja energije iz vodika koji smo koristili u stara 
vremena u Mantuku umjesto nafte? Ovaj stari sustav stvarno funkcionira, i postojao je tisućljećima, a 
mnoge od ovih jedinica su u špiljama na vašem Bliskom istoku, odakle su sigurno dobili principe za 
znanstveno obilježavanje ovog procesa. Morat ćete vidjeti hoće li ovaj sustav među ostalima doista biti 
dostupan stanovništvu, ili su oni već pod kontrolom vaše dominantne ekonomske klase. 
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P - Mythi, znaš li je li "Skinny Bob" (vidi se na ovoj sićušnoj snimci iz 1974. Skinny Bob Alien | RAW procurila 
snimka... još živ? Bilo bi nevjerojatno znati i njegovo pravo ime. Šaljem mu pozitivne misli gdje god da je! Hvala! 

- Laura, ova rasa sivih je znanstvena rasa Mmo klase, vrše istraživanja u nekoliko sustava i imaju kolonije u 
mnogim zvjezdanim sustavima. Jedna od tih rasa je ona koja radi zajedno s reptiloidima, upravo zato što su 
izvrsni mislioci. Trenutno nijedan Gray nije zarobljenik vaših vlada; zapravo rade zajedno u kolonijama Marsa. 

P - Mythi, nakon što imamo pristup GZ bazi podataka, znam da možemo pristupiti samo onoj koja je jednaka 
našoj razini. Moje pitanje je, hoćemo li ikada moći vidjeti/čitati vaša izvješća i komentare kao bihevioralni 
znanstvenik u vezi s vašim proučavanjem svih nas na Majci Zemlji i kako se naš svijet u usporedbi s drugima 
kreće u društvo razine 1? 

- Da Tami, bit će dostupne sve informacije o ovoj koloniji, uključujući i moje studije vezane uz nju. Ali, imali 
biste toliko zanimljivih informacija za istraživanje da ako provedete 100 godina ne biste mogli napredovati 
više 

od 0. 001% baze podataka. 

P - Možete li objasniti način na koji radite kao tim kako bismo ga mogli uzeti kao primjer i na kraju uspjeti 
uskladiti naš? U vezi s vašim odgovorom u Videozapisu 138 "U osnovi, naš tim ima za cilj rekonstruirati putanje 
i preoblikovati živote kako bi bili uspješni u misiji koju je svaki došao ispuniti!" 

- DYves, timski rad dolazi kada se zaista dogodi prilika za obavljanje posla. Važno je umrežavanje pojedinaca 
koji zajedno dijele znanje i pokušavaju se uskladiti u zajedničkim ciljevima. Mnogi od vas su pokazali tu 
sposobnost harmonizacije, drugi zaostaju, dok neki traže nekompatibilnost gledišta kako bi opravdali 
vlastite sumnje. No, ova grupa raste sporo, ali čvrsto i očekivano, generirajući vrlo zanimljiv rezultat kao 
početna interakcijska skupina u povodu izravnog kontakta. 

P – Mythi, s obzirom na brzinu širenja GZ zajednice unutar GZ mapirane baze podataka, koji su načini na koje GZ 
društva vječno međusobno komuniciraju? Na svim svojim putovanjima kada ste vidjeli sve planete s različitim 
rasama, jeste li ikada vidjeli čudnu anomaliju koja vas je iznenadila? 
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- Jbharco, Jerry i DYves, svi regionalne GZ-e rade sa stalnim otvorenim kanalom komunikacije. Mnoge 
čudne anomalije ćete imati priliku vidjeti jednog dana kada počnete posjećivati neke insektoidne 
civilizacije. 

 
 

P - Mythi, populacija Zemlje stalno raste. Da, svi novorođeni su bebe razine 1, ali dok ne odrastu preuzmu 
kontrolu nad planetom, proći će minimalno 20-25 godina. I nakon svih ovih godina populacija će biti oko 10 
milijardi ljudi. Priznali ste da s trenutnim tehnologijama planet može izdržati samo 500 milijuna nas. Problem je 
što nemamo GZ tehnologije i možda ih nećemo imati u sljedećih nekoliko desetljeća, pa bih vas pitao: 

 
- Koja je namjera GZ po pitanju ovog ogromnog globalnog problema? 

 
- Todore, vjeruj u prirodu. Priroda se s vremena na vrijeme uravnotežava, a sada je jedno od tih razdoblja 
uravnotežavanja. Vjerujte da nikada nećete dosegnuti 10 milijardi ljudi u ovom kontekstu. Dok GZ može 
organizirati društva s potpuno dostupnim osnovnim elementima tehnologije, planet će početi od otprilike 
2,5 milijardi bića koja žive u ovoj koloniji već na prvoj razini. 

 
 

P – Mythi, crnci su zarobljeni i prisiljeni da dođu na zemlju kao robovi reptiloida koji su ih doveli. Kako se to 
uklapa u zemlju kao reformatorski planet? Kako su reptiloidi znali dok su napadali planete, kome je od tog 
naroda trebala reforma? Tko im je dao ovlasti da 'idu i biraju' ljude kojima je potrebna reforma? Ili su 
reptiloidi doveli crnce na Zemlju prije te odluke i označavanja zemlje. Koja je frakcija proglasila Zemlju 
reformatorskim planetom i tko je nadzirao operaciju kroz stoljeća. 

 

- Gregory, kada je ovaj dio galaksije bio diskvalificirana zona, kao što su još tisuće drugih područja, reptiloidi 
su htjeli postaviti stambene baze ovdje na planeti i za to su doveli crne Aboridžine da rade na izgradnji ovih 
objekata kao kao i za uzgoj stada Koza. U to vrijeme nije bilo kontrole nad tim, a kad su humanoidne kolonije 
koje su ovdje već bile zasađene prijavile sav ovaj reptilski pokret svojim mentorima, bilo je bitaka za 
protjerivanje reptiloida sovog planeta posebno. Od tada su različite etničke pripadnosti crnih rasa koje su 
dovedene s raznih mjesta Siriusa počele djelovati na svoj evolucijski ciklus ovdje na ovom planetu kao i sve 
druge rase koje su ovdje posadili specifični mentori. 

 
 

P - Mythi, hvala ti što si nam rekao o lažnom mlijeku i drugim zdravstvenim savjetima u prošlosti. Molim vas, 
što se tiče mesa i raznih prehrambenih proizvoda koje kupujemo u trgovinama za sebe i svoje kućne ljubimce, 
postoje li neki izvori mesa ili ono što bismo mi zemljani smatrali grotesknim aditivima u hrani unutar ovih 
proizvoda što se skriva od javnosti? 

 
- Degas, mi ne analiziramo svu hranu koju ste vi industrijalizirali, već se služi svojim zdravim razumom o 
svemu što jedeš, ako možeš. Danas mnogi ljudi jedu izravno iz smeća, jednostavno da bi na trenutak 
preživjeli. Ako imate razboritost, vidjet ćete da vam sve što možete jesti neindustrijalizirano neće škoditi. 
Nije sve industrijalizirano loše, ali pokušajte analizirati dodane komponente da vidite postoje li elementi koje 
je teško identificirati jednostavnim pretragama, obično su to specifični kemijski nazivi koji mogu imati 
kontraindikaciju za konzumaciju. 

 
 

P - Mythi, razne starije linije rasjeda u južnoj Kaliforniji, uključujući liniju rasjeda San Andreas, jesu li još uvijek 
glavna briga u procijenjenom rasporedu tektonskih ploča ili je pomicanje ploče do sada sugeriralo drugačije? 
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Razumijem da se varijable mogu dramatično mijenjati iz dana u dan pa vas samo pitam možete li mi dati 
sadašnje informacije io eksplozivima postavljenim u našem zapadnom primorskom području? molim i hvala. 

- Degas, tektonske ploče se pomiču, nedostaci će se bez iznimke kretati diljem svijeta. Nedostaci na 
sjevernoj hemisferi planeta bit će najteže pogođeni i Sjeverna Amerika će vrlo brzo početi osjećati ta 
kretanja. Ja osobno ne vjerujem da će se konvencionalni eksplozivi detonirati, jer su mnoge od tih naprava 
već preplavljene slanom vodom kao rezultat djelovanja specifičnih sondi. Vaša vojska to zna jer su izgubili 
komunikaciju s nekoliko njih. 

P - Mythi, možeš li nam objasniti koji nam se problemi javljaju kada koristimo električnu mrežu frekvencije 50 
ili 60 Hz? Koju frekvenciju koristite u svojim električnim sustavima? 

- Alfonsas, ono što nazivate izmjeničnom strujom nije izravno štetno, iako uzrokuje buku u mnogim 
uređajima koji mogu iritirati neke ljude, a da oni to zapravo nisu svjesni. Koristimo samo ono što nazivate 
istosmjernom strujom koju dovodi konstantna razlika potencijala. 

P - Mythi, u posljednje vrijeme kruže glasine da na Antarktiku iskopavaju ruševine drevnih civilizacija; Ima li ovo 
neku stvarnu pozadinu? 

- Wlad, postoji nekoliko drevnih gradova zakopanih na antarktičkom kontinentu i mnogi će se vidjeti kada 
kontinent postane subtropski. Vaše vlade vode neka zajednička ulaganja kako bi iskoristile neke od 
ruševina, ali ništa što bi moglo značiti stjecanje tehnologije jer se na tim mjestima ne može pronaći ništa 
znanstveno relevantno. Mnogi arheološki artefakti uklonjeni su s Antarktika od strane njemačkih, 
američkih, britanskih, ruskih i australskih ekspedicija od 1920. u drevnim obalnim gradovima kontinenta 
koje je zatrpao led u posljednjem ugađanju osi planeta. Ono što se trenutno istražuje je jedna od piramida 
izgrađenih u drevnom gradu koji potječe iz civilizacije Atlantide. Ti će artefakti sigurno otići u repozitorije 
jer bi uvelike promijenili "već napisanu" povijest, pa se od 1920. godine o svim otkrićima do kojih je već 
došlo ništa nije otkriveno u javnosti. Jednog dana, depoziti vaših elita i vjersko blago bit će otvoreni za 
javnost, tada će se priča konačno moći prepisati. 

- Prijatelji, mnogi od vas su osjetili povećanje senzibiliteta, neki vizualiziraju kontakte tijekom spavanja, drugi 
vide čudna mjesta, treći u nekim prilikama osjećaju prisutnost u blizini. U ovom razdoblju promjene frekvencija 
otkucaja, prilagođavanja cijelog sustava za kompatibilnost s prvim nivoom koji se uspostavlja, mnogi od vas 
počet će osjećati i opažati te promjene. Nemojte biti impresionirani time, jer su to normalni simptomi za one 
koji se probude ranije od drugih. 

Ostati sigurni! Do našeg sljedećeg razgovora! 

Video 150 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset – 1. travnja 2017. 

Mythi-eve riječi: 

- Zdravo prijatelji, naša flota je morala sudjelovati u implementaciji nekoliko baza koje se, kao što znate, 
dovršavaju na svim kontinentima planete. O CB-u se nema puno pričati, ali čini se da je i on imao mnogo 
problema u tom periodu bilo je mnogo nepodudaranja datuma u kojima smo mogli razgovarati. No, čini se da 
se sve opet normalizira. Sada ću odgovoriti na pitanja. 
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P – Mythi, znaš li za izgubljeni grad ili nevidljivi grad Biringan? Hvala unaprijed. 
(Referenca: https://www.youtube.com/watch?v=2f5pVp9EYR0) 

- Jay, Kame, Lawin; Mogu vam reći da je ovo samo legenda, nema "multidimenzionalnih" gradova u ovoj i 
nijednoj drugoj regiji na ovoj planeti. Netko je možda prije vidio veliku gostionicu svemirskog broda i stvorio 
ovu legendu koja traje s generacije na generaciju. 

P – Mythi, "Svi smo mi u trećoj dimenziji, a samo smo privremeno u četvrtoj. Stečeno znanje i iskustvo bit će 
otisnuti u vašem genu." Kakva će se stečena znanja i iskustva ispisati u našim genima i kako ispisane 
informacije iz naših gena mogu ići u 4D kada mrtvo tijelo ostaje u 3D? Događa li se promjena gena samo u 4D, 
dok se frekvencija/vibracija aure odvija u 3D? 

- Bhauli, sav vaš razvoj, bio on aurički ili znanstveni, izravno je zabilježen u vašoj svijesti, što je biomasa 
četvrte dimenzije ugrađena u vaše fizičko tijelo treće dimenzije, ono što vam daje život. Ovisno o prtljazi koju 
razvijete, ona će uvijek biti dostupna vašem "duhu", a kada se reinkarnirate ova će prtljaga biti dodana u vaše 
gene kao dojam četvrte u trećoj dimenziji. Stoga, genetske promjene stvorene u trećoj dimenziji moraju prvo 
biti kvantično ugrađene u četvrtodimenzionalne parametre kako bi postale učinkovite, tako da su genetske 
modifikacije stvorene u trećoj dimenziji bez ovog temelja prolazne i jednostavno prestaju postojati na kraju 
svog prirodnog ciklusa, vraćajući se u prvobitno prethodno stanje. 

P - Mythi, fizički pomak polova počeo je 11. prosinca 2016. i do sada je dosegao pomak od 20% ili 4 stupnja. U 
tom kontekstu kada će dosegnuti svoj maksimum i prestati? 

- Jerry i Todore, i dalje dovodite u pitanje prognozu i datume. Prvo, fizički pomak polova nije započeo 11. 
prosinca, 2016., uvijek se kretao u odnosu na imaginarnu os rotacije planeta. Činjenica da je fizički pol 
započeo izraženiju migraciju, znate da je to zbog činjenice da se kora nastoji repozicionirati u odnosu na 
magnetske polove jezgre. Kako bi se poboljšala razina predviđanja ovih migracija, potrebno je uzeti u obzir 
regije kore koje održavaju velike naslage metalnih ruda koje također izravno reagiraju s geomagnetskim 
poljem planete, a to implicira u stotinama varijabli koji utječu na ponovno postavljanje kore. Pogledajte 
grafove migracije magnetskih polova i provjerite korelaciju s grafovima repozicioniranja fizičkih polova, 
odatle možete dobiti ideju o trendu i vremenu na približan način. 

P - Mythi, spomenuli ste neko vrijeme da će naše sunce proći kroz procese i emitirati novu vrstu nepoznatog 
zračenja. Je li se to dogodilo? Osjećamo li simptome izloženosti? Možete li nas obavijestiti i o nekim postupcima 
Krulianaca po pitanju sunca? Hvala vam. 

- Degas, mnogi od vas primijetili su promjene na vašem suncu kao što je emisija bjeljeg sjaja od normalnog. 
To je zbog činjenice da je povećanje frekvencije otkucaja koje je promijenjeno prelaskom sustava na drugu 
razinu statusa. Svjetlost sunca predstavlja izvor života njihovih planetarnih sustava, a život u različitim 
sustavima razvija se prilagođen njihovim razinama osvjetljenja i sunčevih emanacija. Krulianci pokušavaju 
zaštititi kolonije u sustavima od nasumičnih učinaka njihovih sunaca, što bi moglo uzrokovati katastrofe, pa 
čak i uništenje šuma u kolonijama usađenim na planetama u orbiti. U slučaju ovog sustava prioritet zaštite je 
vaš planet jer je on jedini koloniziran do sada. Kako su sustavi drugih planeta već u slučaju kolonizacije poput 
Marsa i u fazi pripreme poput Venere, njihov se rad sigurno povećao. Tausu nije potrebna zaštita, ali će se 
vrlo brzo morati prilagoditi fiksnoj orbiti u sustavu. Slike goleme snage polja sile koje se koriste za vuču 

https://www.youtube.com/watch?v=2f5pVp9EYR0
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planeta, čišćenje otrovnih plinova i pripremu atmosfere u punom razmjeru i u stvarnom vremenu možete 
promatrati na ovim slikama iz operacije Venera koje ste postigli na svojim promatračkim satelitima. 
Uglavnom Kruljanci, ali i Aldebaranci i Arturijanci imaju monstruoznu opremu za obavljanje velikih misija. 

P - Mythi, što su drugi svjetovi učinili da obilježe svoj dan kontakta? Koju su proslavu imali i koje se ime 
ponavljalo, ako ih je bilo? Ima li primjera? 

- Kelly, svaka rasa ima svoj način obilježavanja svojih dana slavlja, u slučaju prvog kontakta s 
međuplanetarnim rasama mnoge kulture su taj dan nazvali "Dan Uzašašća", a u većini se slavi kao "dan koje 
je njihovo društvo uspjelo za zaslužno prijateljstvo i integraciju." 

P – Mythi, samo želim znati koja je razlika između aktivacije mozga, aktivacije DNK i razine frekvencije. Kakvi 
su odnosi ova 3 koncepta? Možete li nam detaljnije objasniti Mythi? Hvala vam. 

- Jay, sve je međusobno povezano, lančana reakcija ako više voliš. Razina frekvencije pogoduje definiranju 
razine društva koja će naseljavati određeni planet. Mogućnost aktivacije mozga svojstvena je razini 
frekvencije koju osigurava medij, koji zauzvrat čini potrebne genetske promjene i dodaje nove osobitosti DNK 
onih rođenih u tim sredinama. 

P – Mythi, “Ljudi pod morem” imaju obranu od infekcija ili barem sustav ozdravljenja? Oni su napredni i 
postoje već godinama... kakav su dom/skloništa izgradili, društveni običaji, način života, vlada, njihov pogled na 
nas sa kopna... Pitam se imaju li ukrasne predmete, npr. školjke, koralji i artefakte sa brodova? 
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- Kelly, ove rase vodozemnih humanoida nisu se razvile baš tehnološki. Oni su vrlo jedinstven segment 
razvoja, gotovo elementarni. Ne komuniciraju baš često, niti s Arkturijancima. To su rase koje su ostale kao 
vaš sadašnji autohtoni, koji žive u plemenima sami i nemaju poseban interes u vezi s rasama na površini koje 
oni smatraju agresivnim i nasilnim. Koriste uobičajene alate kao što su koplja i mnoge brončanih i inox 
artefakta iz olupina. Uživaju u puno staklenih predmeta za ukrašavanje pomiješanih s morskim predmetima. 
Umjesto tehnologije razvili su telepatski sustav komunikacije među sobom, s malo ili bez zvuka mogu 
razgovarati jedni s drugima bez ikakvih problema. Obično žive u prirodnim špiljama koje prilagođavaju 
potrebnoj udobnosti za pripadnike plemena, a neki su vrlo lijepa mjesta. Gotovo da ne obolijevaju, a kada se 
to dogodi, uzroci su onečišćenje mora teškim metalima, radijacijom i smećem koje ljubazno osiguravaju "ljudi 
s površine". 

P - Mythi, možete li nam dati neke detalje zašto Mars ima veliku ogrebotinu koja izgleda kao da ju je uzrokovao 
vrlo veliki objekt? 

- Jay, veliki prorez viđen na Marsu bio je rezultat prirodnog događaja. Kad se Mars ohladio, pojavila se ta 
pukotina i djelomično preplavljena lavom, prije toliko milijuna godina. Da nije bilo vode koja pokriva 
vaše oceane, otkrili biste da i ovdje postoje vrlo slični ožiljci, također uzrokovani samom prirodom 
planeta. 

P - Lansiranje rakete Space X (18. veljače 2017.) prekinuto je samo 13 sekundi prije lansiranja i odgođeno za 
24 sata. Dragi Mythi, možemo li (Space X ili NASA) otkriti ET sonde?, i to je razlog kašnjenja? Poput onih koji 
onemogućuju prethodnu raketu Space X. Kako izbjeći onesposobljenost ako je na brodu bio eksploziv? 

- Vidi Tibore, Osobno ne vjerujem da bi riskirali resurse kako bi pokušali prevesti materijal koji sigurno ne bi 
stigao na odredište. Sonde se mogu otkriti, ali ne mogu biti zadržane zbog svega što vaša vojska može imati, 
tako da je malo vjerojatno da ćete ih nastaviti pokušavati prevariti. Većinu ovih sondi programiraju Plejadini 
i rade prema direktivama koje njihova umjetna inteligencija sadrži, a unutar svojih ograničenja mogu 
odlučiti što će učiniti, a da nitko ne mora odlučivati umjesto njih. Najlogičnije u ovom incidentu je da je 
postojao neki tehnički problem koji je trebao riješiti. 

P - Mythi, naši znanstvenici su otkrili novi Sunčev sustav koji je udaljen samo 39 svjetlosnih godina od nas, a ima 
7 planeta sličnih Zemlji koji kruže oko Sunca. Naziv sustava je TRAPPIST-1. Jesu li planeti nastanjivi, ako da, koji 
ljudi, kakvi su, a na kojoj su razini? 

- Tati i Ro, u radijusu od 39 svjetlosnih godina odavde postoji sustav vrlo sličan ovome koji je nedavno 
teraformiran. Njegova je zvijezda slaba, ali će biti vrlo aktivna nekoliko milijardi godina. Ove planete 
koloniziralo je nekoliko humanoidnih rasa, a neki od planeta su s vrlo sličnim društvima kao i vaše, gdje se 
nulte i niže razine prenose odavde, "slučajno". Samo planet treće orbite sadrži civilizaciju koja potječe s 
treće razine Bootes Arcturus koji su mentori sustava. 

P - Mythi, možete li dati bilo kakvu informaciju o tim simbolima, molim vas? Koje su ih civilizacije koristile? Jesu 
li i danas u upotrebi? 
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- Jurij, tisuće brodova neovisnih znanstvenih ekspedicija kružilo je ovdje u ovih mnogo tisuća godina, svaki sa 
simbolom ili s nekoliko njih. Ovi simboli nisu iz nedavne flote koja redovito posjećuje planet. Slično je 
značkama koje koristite u svojim misijama, svaka je drugačija i još uvijek postoji mnogo paralelnih verzija za 
svaku od njih. Kad bi postojali datumi ili regionalne reference za svaki od njih, mogli bi se identificirati. 

P – Mythi, nadam se da vaša ekipa zna koliko ih cijenimo da prate ono što im je u srcu i "okreću drugi obraz" 
kada je sve ovo počelo. Ima li još nekih članova vaše posade koji bi željeli komunicirati s nama i/ili možete li 
podijeliti išta drugo o njima poput imena i porijekla te kako se osjećaju u vezi s ovom kontinuiranom 
komunikacijom svih ovih godina kasnije? 

- Vidi Shyner, ostali članovi posade ne bi imali uvjerljiv razlog za bilo kakav kontakt. Izbjegao sam "za dlaku" 
jer sam znanstvenik ponašanja, i to je sve opravdalo. Kao što sam već spomenuo, imena bi bila gubljenje 
vremena jer bi zvuk bio drugačije napisan u svakom od vaših dijalekta i jezika, (čak i na mom). Naša posada je 
stalnica od 18 članova i još dva gosta na obuci povremeno. Imamo inženjera, dvije djevojke medicinske i šest 
operatera za kontrolu vanjskih aktivnosti, sve iz Mantuka, dva Renians siva kao naše navigatore, dva 
molekularna programera iz Bootes, djevojku koordinatoricu prehrane za djevojčice sa Siriusa i pet operatera 
sondi koji potječu iz kolonija Plejada. Ali svi su spremni s osnovama ostalih mjesta u slučaju da moraju 
zamijeniti nekog od članova u hitnoj situaciji. Ono što mogu reći je da pokazuju veliki interes za praćenje 
mojih izvještaja i dojmova o razvoju uglavnom ove grupe s kojom sam surađivao nekoliko dobrih godina. 

P – Mythi, možete li potvrditi postojanje tehnologije svemirskog putovanja nekih rasa, temeljene na 
proširenju  međuatomskog prostora broda do udaljenosti cca. 10.000 km između svakog atoma i zatim ih 
ponovno koncentrirati na mjestu bilo kojeg od raspršenih atoma broda (i posade naravno). 

- Uroše, ovo je prilično bizarna teorija. Atomi materije imaju minimalnu udaljenost za održavanje koeficijenata 
molekula i to bi izazvalo rastavljanje molekula i njihovo ponovno sastavljanje, a za svaku bi morala postojati 
sjajna formula kako bi se to moglo dogoditi. Zamislite brod sa svim različitim materijalima koji ga čine i 
biološkim materijalom posade... da ne spominjemo sav vanjski materijal u prostoru koji bi bio u interakciji s 
istim prostorom koji zauzima proces. Naši će se molekularni programeri zasigurno zabaviti s ovom teorijom. 
Proces portala mnogo je učinkovitiji i funkcionalniji od teorije molekularne dezagregacije na ovoj razini. Sam 
teleportacijski sustav, bio on biološki ili ne, radi s teorijom molekularnog transporta sličnom portalima, s tom 
razlikom što se oni mogu usmjeriti na element čiji je potpis prethodno prenesen u sustav. Dakle, kao zaključak, 
mogu reći da nijedna poznata rasa ne koristi niti je ikada razmišljala o korištenju ove čudne teorije. 
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P - Mythi, kako se zovu svi konkretni mentori koje Zemlja ima u odnosu na naše regionalno stanovništvo? Kakvi 
su odnosi među njima? Postoji li presedan u suradnji rasa vezanih uz "Projekt kozmopolitske populacije 
Zemlje"? Možete li nam ilustrirati kako će biti vođenje i integracija znajući da nemamo jednu već nekoliko rasa 
baka? 

- Abrahame, drevni koncept svake rase koja preuzima svoje sjeme je već završio u ovom prolazu do prve 
razine. Kada Zemlja bude primljena u Galaktičku Zajednicu, svih 87 rasa koje čine ovu regionalnu jedinicu bit 
će vaši mentori ... svi spremni pomoći društvu ove nove planete partnera u njenom sljedećem razvojnom 
koraku. U ovoj novoj fazi, zaboravite granice, zaboravite etničke pripadnosti, svi bez iznimke će biti tretirani 
kao stanovnici planete Zemlje bez razlike. Naravno, mnoge će etničke skupine morati biti mnogo razrađenije 
od drugih, ali će imati mnoge velike druge majke koje će nastojati ostvariti ovu integraciju. Čak i zato što je 
već postojala velika mješavina mnogih izvornih rasa, a sada je situacija sasvim drugačija. Svi jednaki u 
pravima i mogućnostima bit će cilj svih rasa stanovnike Zemlje. 

- Kad se netko uspije popeti na stepenicu, u stanju je pomoći onima na dnu da se popnu... Velika pogreška 
koju stvara ego kojega treba prevladati, je misliti da je zato što je na stepenici iznad, je bolji od ostalih, i zato 
oni trebaju diktirati pravila prema vlastitim uvjerenjima. Ne čekajte gospodare, budite gospodari svoje 
savjesti. 

- Nadam se da ćemo se svi uskoro opet vidjeti! Budi sigurni! 

Video 151 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset jedan – 30. lipnja 2017. 

Mythi-eve riječi: 

- Pozdrav prijatelji! Znam da mi je trebalo dosta vremena da mogu razgovarati i pričati, ali bio sam s CB-om 
nekoliko puta za to vrijeme, jer je i on prošao kroz teško razdoblje posljednjih mjeseci. Mnogo toga se događa 
drugačije, puno više nego što možete zamisliti. Imali smo veliku odluku odbora Mantuka da odobrimo 
postavljanje pilotske kolonije na planeti Mars, odnosno, Mars će se koristiti kao kozmopolitsko mjesto u 
vašem Sunčevom sustavu. Prebacili smo dosta opreme i postavili smo veliku infrastrukturu za ljude i brodove 
na mjesto koje mogu objaviti u dogledno vrijeme. Tamo radi oko 500 volontera Mantuka, a ovih dana očekuje 
se premještaj još 1500 volontera. Ovu vijest posebno je proslavila naša posada, koja će biti trajno 
raspoređena u lokalnoj floti, na temelju naše nove prve kolonije iz naše galaksije. Odlična vijest je da ćemo biti 
službeno susjedi, a moći ćemo biti u stalnom kontaktu nakon otvaranja službenih kontakata između vašeg 
planeta i GZ. S ovakvim pristupom naših civilizacija moći ćemo aktivnije sudjelovati u implementaciji 
tehnologija za ovu novu koloniju razine 1. 

- Vaše vlade i vaše elite su pod velikim pritiskom, te se čini da se prilagođavaju raznim zahtjevima koje 
predlaže vijeće regionalnog GZ, inače će se prijeći sa zahtjeva na prisilno nametanje, što će Plejadance 
i Arkturijance navesti na poduzimanje drastičnijih mjera. 

- Odobrena je implementacija transportnog portala na Antarktiku, Planet već priprema da u bliskoj 
budućnosti ima svoj portal za primanje i slanje svemirskih letjelica i robe te bi se mogli odobriti manji 
regionalni portali, kako bi se olakšala cirkulacija uslužnih brodova. Kao što vidite, promjene se događaju i 
prilagođavanje na njih bit će postupno među vašim različitim etničkim skupinama. 

- Nakon poziva od CB-a, sad ću se malo zadržati da odgovorim na neka pitanja, idemo na njih. 
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P – Mythi, opisuješ "Plava bića" koja žive u ahiretskoj 4D auri naše planete gdje dočekuju napuštene duše na 
razgovor prije povratka, opisujući ovu auru kao niže slojeve kojima ponekad "intuitivno" pristupaju 3D lucidni 
sanjari i meditanti . Koliko ima tih slojeva, i koja su fizička pravila i percepcije u svakoj od njih? Što je s 
vremenom? Jesu li rase više GZ razine sposobne na neki način komunicirati s Plavim Bićima s planete u 
tamošnjoj koevolucijskoj suradnji? 

- Vidite DYves, ove razine koje sam spomenuo su kao da zamišljate slojeve svoje atmosfere, plinovi postaju sve 
razrijeđeniji što ste viši. Ne postoje savršeno definirane razine kao granice, postoji kvantna gustoća gušćeg 
okruženja u prvim slojevima i fluidnije u višim slojevima. Pristupi koje vide trećedimenzionalni meditanti 
često su zbunjeni, a odjeci događaja i misli odjekuju između ovih slojeva. Izravni kontakti s određenim 
ljudima čak i u najbližem sloju ove zone četvrte dimenzije iznimno su rijetki, budući da bi se dvije 
komunikacijske točke morale međusobno ugoditi u istom vremenskom razdoblju, što je rijetka pojava. Od 
razine 8 postoje mogućnosti komunikacije s Plavim Bićima, ali ti kontakti nemaju pravog praktičnog smisla, 
budući da ne postoji stvarna interakcija između dvije dimenzije. 

P – Mythi, siguran sam da su vrlo stari i mudri, i gotovo je besmisleno mjeriti starost tijela kada se možete sjetiti 
akumuliranog znanja prošlih života i trebate se brinuti samo o povlačenju plovila kada je ozbiljno zastarjelo. 
Međutim, iz radoznalosti dragi Mythi, koliko otprilike imaju najstariji članovi GZ u zemaljskim godinama? 

- Shyne, dugovječnost je opcija. Ako želite sačuvati svoje stare ožiljke od nostalgije, možete živjeti 500 godina 
bez problema. Među vijećima GZ ima starih vođa i do 600 godina koji odlučuju ostati jer su vrlo poznati i gubili bi 
puno vremena reciklirajući se u bebe kako bi se vratili aktivni. 

P - Mythi, možeš li nam reći nešto više o 5000 godina starom “Cochno kamenu” koji sadrži oko 90 
zamršenih spirala i namjera koje, prema nekim autorima, predstavljaju drevnu kozmičku kartu? Otkriven 
1887. godine, tajanstveni kamen ostao je zakopan desetljećima kako bi ga zaštitili od vandalizma. 
http://alien-ufo- sightings.com/2017/03/cochno-stone-massive-5000-year-old-cosmic-map/ 

- Elvise, ove crteže na stijenama napravile su vaše drevne civilizacije koje predstavljaju kronološki zapis, s 
resursima vremena, kretanja vidljivih nebeskih tijela vašeg planeta. Mnoge od ovih shema njihovi su 
znanstvenici izradili u različito vrijeme, a neki od njih predstavljaju desetljeća napornog promatračkog rada. 

P - Mythi, mnogi od nas su doživjeli "posjete" bića nepoznatog porijekla u našoj prošlosti. Neka iskustva su 
različita, dok su mnoga druga prilično slična. Prema mom iskustvu, biće se činilo poput tamne mreškaste mase 
energije. Možete li objasniti što ljudi, prema mom iskustvu, vide? Kako se provode ti posjeti? Odvajaju li svoju 
kvantnu energiju od tijela i posjećuju li na taj način? Ili postoji neka druga metoda koju ne možemo sasvim 
razumjeti? 

- Shyne, sonde identifikacije, analize i promatranja mogu se vidjeti na različite načine, ovisi samo o 
trenutnoj osjetljivosti promatrača. Ponekad u specifičnim slučajevima kontroliranih iskustava s nekim 
odabranim, možete promatrati različite humanoidne oblike, ovisno o vašoj razini percepcije, jer obično 
koriste tehnike nevidljivosti. Neki od vas mogu osjetiti ove humanoide iako su gotovo neprimjetni, a s 
vremenom ih se može vidjeti sve jasnije, sve dok u procesu nema straha ili velike tjeskobe. Ponekad se 
koriste interaktivni holografi koji mogu dodirnuti vidjeti i namirisati okolinu kao da je to osobno operater. 
Ovi holografi su formirani od djelujućih molekula i stoga imaju četvrtodimenzionalnu komponentu koja je 
"masa". 

http://alien-ufo-sightings.com/2017/03/cochno-stone-massive-5000-year-old-cosmic-map/
http://alien-ufo-sightings.com/2017/03/cochno-stone-massive-5000-year-old-cosmic-map/
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P - Mythi, spomenuli ste da vaša matična planeta koristi istosmjernu struju. Kako nastaje? Koristite li razliku u 
potencijalu između vaše ionosfere i planeta ili neku vrstu kvantnog generatora? Kako se distribuira od mjesta na 
kojem se struja proizvodi? Kroz zrak ili neku vrstu legirane žice koja ima nulti otpor? Ili su jedinice male i nalaze 
se na licu mjesta? 

- Michael Norton, imamo jedinice poput onih koje ovdje nazivate baterijama, ali one su sastavljene od 
kvantno programiranih materijala i automatski se pune i imaju gotovo neograničenu trajnost. Ima ih nekoliko, 
ali jedna od manjih bi bila dovoljna da nahrani blok kuća poput ovih koje imate ovdje. Ove jedinice su 
besplatne i svatko može bez problema zatražiti onoliko koliko mu je potrebno. U Mantuku su se odlučili za 
opciju bez zagađenja zraka s tako jakim frekvencijama prijenosa. 

P – Mythi, Volio bih pitati o Antarktiku i otkriću vanzemaljaca koji su brzo zamrznuti i sada ih vlada tajno 
iskapa, ne dajući nam nikakva otkrića. 

- Kathleen, vaše vlade su iskopali mnoge artefakta iz drevnih civilizacija koje su živjele na tom kontinentu, 
ali nemamo evidenciju o izvanzemaljskim tijelima koja su povučena u ovom procesu eksploatacije. Još 
uvijek postoje tijela smrznutih humanoida na raznim mjestima ispod leda, ali svi su pripadali drevnim 
lokalnim plemenima, uključujući životinje tog vremena. 

P – Mythi, kada skenirate ovu volontersku grupu, jeste li ikada naišli na anomalije kod pojedinaca koje 
iznenade vas ili vašu ekipu? Možda smo svi mi vrlo predvidljivi? 

- Andrew, dovoljno ste poznati da nema iznenađenja. Skeniranje otkriva razine aktivne inteligencije, specifičan 
sastav DNK i stupanj emocionalnog ponašanja, među nekim drugim perifernim stavkama. 

P – Mythi, Zemlja je sada na istoj strani Sunca kao Jupiter i Saturn, i čini se da povlače Zemlju malo dalje od 
Sunca, što se događa svakih 400 godina otprilike 100 godina i dovodi do Mini ledenih doba kakve smo 
doživjeli 1600-ih prema Clif Highu. Možete li nam, molim vas, pojasniti ovo zapažanje? 

- Thomas, radije postoji interakcija između planeta sustava koja uzrokuje orbitalna izobličenja. Ove interakcije 
su male i jedva da uzrokuju katastrofalne učinke, iako razlike vrtnje također predstavljaju žiroskopski inercijski 
energetski faktor koji te učinke minimizira. Može doći do blagog pada temperature, ali ništa što je drastično 
kao ledeno doba. 

- P – Mythi, na teritoriji Rusije, na sjeveru, iz ptičje perspektive možete vidjeti glatke duge linije koje prolaze 
kroz gustu šumu. To su linije na kojima stabla ne rastu mistično! Divlja tajga, gdje nema skloništa, nema cesta. 
Ove linije su brojne, protežu se ravno mnogo kilometara kroz šumu, bare i močvare! Što su one? Za što su 
one? 
Postoji teorija da je prije 300 godina bio nuklearni rat. Na sjeveru Sibira nije bilo šume, pa je li šuma zasađena 
umjetno? 

- Sergej, ovo je vidljiv primjer, ali nemate pojma o poslovima koji su nekoliko puta rađeni na održavanju 
planete. Već su provedena mnoga pošumljavanja, kao što će biti učinjeno na Antarktiku kada za to dođe 
vrijeme. Oni su oprema koja može raditi nezapaženo, obnoviti tlo uravnoteženom remineralizacijom za regiju 
i posijati vrste koje bi trebale biti prikladnije u toj regiji. U trenutku valjanja opreme, gdje se proces ne 
događa, stvaraju se linije gdje vegetacija ne napreduje. Taag-ovi sa Orion-a su stručnjaci za ove procese 
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oporavka velikih površina. Nijedan atomski rat nije imao učinka u posljednjih nekoliko tisuća godina na 
planeti. 

P - Dragi Mythi, postoji priča o arheološkom otkriću u ruskom Sibiru u blizini grada Kemerova (širina 55°19′59′′, 
zemljopisna dužina 86°04′59′′). Bijela žena, visoka 180 cm, duge plave kose i otvorenih plavih očiju, prelijepa 
princeza u prekrasnoj haljini do koljena pokopana je u posebnom sarkofagu ispunjenom ružičastoplavom 
tekućinom. U tekućini je izgledala živo, ali tijelo joj je počelo umirati bez nje. Na čelu joj je bila crna pravokutna 
metalna kutija. Kažu da je tijelo bilo staro najmanje 800 milijuna godina. Imate li neke informacije o tome? 

- Bhauli, na ovoj planeti se razvijalo nekoliko civilizacija, kolonije plejadskog podrijetla živjele su u ovim 
regijama gdje je danas Rusija, veliki zidovi od stijena su okruživali njihove gradove kako bi spriječili 
ulazak velikih reptila koji su zauzvrat lovili rase reptila koje su posjećivale planet redovito. Ti ljudi 
pokopani sa aktivnom kvantnom tekućinom bili su važni i voljeni ljudi, a njihovo očuvanje bilo je dar 
mentora kako bi personificirana slika mogla trajati kroz stoljeća. Nekoliko ih je ostalo pokopano u toj 
regiji. 
P - Mythi, postoje dokazi da su vanzemaljske rase pomagale ljudima tijekom Drugog svjetskog rata. Možete li, 
molim vas, podijeliti detalje o tome što znate o toj pomoći? 

- Pavel, kao što sam već spomenuo, Nijemcima je pružena pomoć da razviju neke tehnologije 
supravodljivosti, antigravitacijske tehnike, itd... ali kada su otkrili ratoborno proširenje upotrebe ovih 
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tehnologija, odmah su prestali da tehnološki surađuju. Sonde Plejada su pratile i snimale cijeli sukob, ali 
nisu bile ovlaštene za bilo kakvo izravno uplitanje. 

P – Mythi, jeste li ikada vidjeli jednog ili nekoliko članova našeg chata, osim kapetana? Ako da, tko onda? 
Hvala vam! 

- Da Tati, neke poznajem iz daljine, iz daljine. Jedini s kojim danas komuniciram je CB, što znači da ne 
komuniciram izravno ni s kim drugim na planeti. A čak i s njim se ponekad nisam uspio vidjeti. Ljudi koje 
CB odabere za pomoć u koordinaciji zainteresiranih za naše razgovore, obično su provjereniji i promatraniji 
od većine. 

P – Mythi, o Veneri: Hoće li ostati toplija od Zemlje iz svoje orbite ili će biti kontrolirana klimom? Kakva će biti 
gravitacija u usporedbi sa Zemljinom? Hoće li biti samo humanoidan ili slobodan za sve poput Marsa? Također, 
prema našim znanstvenicima, Venera se okreće "u smjeru suprotnom od kazaljke na satu", ima li u tome istine 
i kako "pogrešan" smjer rotacije može utjecati na stanovnike planeta? 

- Mikhael, ne brini za Veneru za sada. Bit će jako modificirana tijekom hlađenja i stabilizacije nastanjive kore i 
rekompozicije njezine atmosfere, balansiranja volumena vode itd... Veneri mora proći još najmanje stoljeće da 
dobije prve kolonije životinja, biljaka i humanoida implantirano. Venera će biti humanoidni planet, njegova 
gravitacija i temperatura bit će uravnoteženi gustoćom atmosfere i njegov osjećaj rotacije neće ni na koji način 
utjecati na mještane. 

P - Dragi prijatelju. Ja (i mnogi drugi) željeli bismo znati više o Atonian-ima, matičnoj rasi slavenske genetike. 
Gdje se nalaze (domaća planeta ili regija), koja je njihova razina i dolaze li u posjet (provjeravaju) sudionike koji 
su se ovdje inkarnirali, njihov izgled, odjeću i neke društvene karakteristike molim. Hvala unaprijed. 

- Uroš, Atonijani s Andromede i neke kolonije Oriona donirali su genetski materijal Atlantidi, nekim 
egipatskim subetnicima, a taj je materijal modificiran u nekoliko anatomskih aspekata, kako bi mogli 
nalikovati drugim etnicima koji ovdje žive. Potomci kultura poput Lemurijaca, Atlantide, Saksasa, Egipćana, 
Kavkazaca Rusije, s vremenom je završilo miješanjem, a to je stvorilo nekoliko drugih regionalnih etničkih 
grupa. Prvobitni Atonci su bili odjeveni u haljine, a u to su vrijeme bili razine 3 i 4. Elegantni su, visoki od 1,80 
do 2,0 metra, a žene su vrlo ženstvene i nježne; Andromedini Atonijani imaju izduženu lubanju, ali Atonska 
kolonija sa Orion-a ima lubanju unutar vaših standarda, samo malo veću. Atonijski brodovi s Oriona obično 
kruže ovdje, ali detalji onoga što rade njihova su posebnost. 

P - Mythi, jesu li sunca nastanjena plavim bićima? Ili neka druga bića? 

- Ne Abraham, čak bi i vaši narodni demoni odbili tamo živjeti. 

P - Mythi, pronašli smo artefakt koji se topi iz leda na Grenlandu. Dugačak je oko 50 milja, možete li nam reći 
što je to? odakle dolazi? koliko je star? zašto je tamo? Ima li ih još? 
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- Eric, slika je zanimljiva, ali nemamo podataka o tome u našoj bazi podataka. To može biti 
eventualno  preklapanje slike. 

- Prijatelji, stara misao: “Kad nešto dodirnemo, ostavljamo otiske prstiju. Kada dotaknemo živote ljudi, 
ostavljamo svoj identitet. Život je dobar kad si sretan. Ali život je puno bolji kada su drugi sretni zbog tebe. 
Ništa u prirodi ne živi samo za sebe. Rijeke ne piju vlastitu vodu; stabla ne jedu svoje voće. Sunce ne sja samo 
sebi; a cvijeće ne širi svoj miris za sebe. Život za druge je pravilo prirode. Svi smo mi rođeni da pomažemo 
jedni drugima. Nije važno koliko je teška situacija u kojoj se nalazite, nastavite činiti dobro. ” 

- Nadam se da se uskoro svi vidimo! Budite sigurni svi! 

Video 152 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset drugi – 13. kolovoza 2017. 

- Prijatelji, naša službena kolonija na Marsu postaje vrlo ugodno mjesto za život. Ponosan sam na tehničku 
sposobnost našeg osoblja za ono što rade u tako kratkom vremenu. reptiloidno-humanoidna kolonija nas je 
posjetila i ponudila suradnju koja je dosljedno odbijena, daleko boljom učinkovitošću naših iznimno modernih 
sustava od tehnologija reptiloida. Na naše zadovoljstvo postaju zabrinuti za nas. 

Pitanja: 

P - Mythi, bilo je neobičnih anomalija kao što su skeniranje svjetlosnih snopova preko neba iz oblaka, koje 
ostaju satima na tim skeniranjima, kao i oceanske i atmosferske varijacije u ranije mirnijim regijama. Događa li 
se sada nešto drugačije? 
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- Vidiš, ove energetske zrake su arkturijanski brodovi koji vrše regionalno izviđanje slojeva tla, identifikaciju 
ljudske i životinjske populacije cijele obalne regije do otprilike 100 kilometara širine. Ako obratite pažnju, 
moći ćete promatrati kako se ovaj novi smisao provodi u svim obalnim zonama planete. Primijetit ćete 
promjene koje su već u tijeku, posebno na tlu u blizini vulkana kao što su Yellowstone, južnoeuropski 
vulkanski sustav, pacifički vatreni prsten i središnja tektonska zajednica Atlantika. 

- Gledate li na cijeli planet kao na masu materijala, ovaj materijal ima inerciju da se prilagodi novim razinama 
frekvencije i to uzrokuje potrebu za jačim impulsima da potaknu tu masu da napravi određenu promjenu. Sve 
počinje na središnjem održavaču sustava koji je odgovarajuće središnje sunce. Sve dok svi članovi sustava nisu 
na ispravnoj frekvenciji otkucaja, to smeta stabilnosti Sunca u cjelini i smanjuje razine pobude potrebne da 
promjene stupe na snagu. Svim zapravo zapovijeda središnje sunce i priroda svakog tijela u orbiti zadužena je za 
stabilizaciju i prilagodbu ovoj novoj stvarnosti. S vašom planetom nije drugačije, tako da možete doživjeti 
promjene koje niste navikli vidjeti jer će se one doista dogoditi po prvi put. 

P - Dragi Mythi, imaš li kakvu ideju o Chand Baori koji je stepenasti bunar koji se nalazi u selu Abhaneri blizu 
Jaipura u indijskoj državi Rajasthan? 



437 



438 

- Nikhil, Ovaj projekt su "prijatelji bogova" poklonili vladaru tog vremena, posebno za formiranje hladne 
komore. Isporučene ploče za zamrzavanje postavljene su na svaki baluster formiran na spoju stepenica i te su 
ploče molekularno programirane da ostanu na temperaturama blizu nula stupnjeva Celzijusa. To je 
uzrokovalo kaskadni efekt držanjem cijele komore između 20 i 25 stupnjeva Celzija ispod sobne temperature. 
Osim što je djelovao kao klima uređaj, aparat je održavao suh zrak koji je služio za liječenje oboljelih od 
respiratornih bolesti poput tuberkuloze. Sve su te termalne ploče ukradene u neko vrijeme i prestale su 
funkcionirati, jer su izgubile zajednički učinak koji je u njih bio programiran. 

P - Mythi, koje još nevjerojatne stvari naši umovi mogu učiniti, i možeš li nas impresionirati s nekoliko stvari koje 
možemo učiniti, a mi ne možemo? ne znam za još molim? 

- Znanstvenici svjedoče kako "žena s izuzetnim moćima" uma brzo uzgaja biljku iz 
sjemena https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/10794112 

- Kelly, budi svjesna da sve što um može učiniti kroz mozak je manipulirati energijom. Tehnička sposobnost 
manipulacije energijom varira od pojedinca do pojedinca ovisno o stupnju moždane aktivacije svakoga od 
njih. Oni koji uspiju manipulirati energijom do te mjere da učine nešto što njihovi sunarodnjaci smatraju 
nenormalnim, ili su rezultat prirodne genetske anomalije ili su rođena bića viših razina koja djeluju kao agenti 
razvoja. Činjenica da biljke brže klijaju rezultat je snage za kanaliziranje količine energije za koju bi bilo 
potrebno vrijeme da se uhvati, a dostupna je u kratkom vremenu. Iskoristivši pitanje koje je postavljeno na 
prethodnom sastanku o pošumljavanju velikih površina, da ste imali priliku vidjeti klijanje stabala bi izgledalo 
kao ono što vi nazivate magijom, jer rastu i napreduju u nekoliko sati nakon sijanja. 

P - Mythi, je li vaše vrijeme interakcije s nama na forumu ograničeno? Koliko dugo? Također, hoćemo li se sresti s 
vama i drugima osobno tijekom našeg života? 

- Elena, moja interakcija s CB-om trajat će sve dok vam bude korisna, ili dok ne dođe do općenitije interakcije 
koju odobri GZ. Ja i moja posada, kao i nekoliko drugih tutorijala za rase koji ovdje rade, želimo da se ova 
interakcija dogodi u najkraćem mogućem vremenu jer zajedno moramo puno učiniti kako bismo konačno 
normalizirali ovaj solarni sustav. Mogu reći da se vanjskom promatraču stvari ubrzavaju više od očekivanog pa 
da, kontakt se može dogoditi tijekom života. 

P - Dragi Mythi, po mom mišljenju autizam se razlikuje od ostalih mentalnih abnormalnosti. Uzmimo, na 
primjer, fenomenalne matematičke sposobnosti nekih autista – oni svijet oko sebe doživljavaju kao skup 
matematičkih izračuna. Što uzrokuje autistične Savants? Autisti su prilično uporni i nisu podložni mentalnim 
sugestijama, što ih otežava kontrolirati. Što misliš o ovome? Također, koji su učinkovitiji načini aktualiziranja 
naših pravih humanoidnih kapaciteta pamćenja? 

- Olya, Yves, Jappa, Ro;U stvarnosti autizam je anomalija uzrokovana teškim metalima osjemenjenim u 
dojenčadi putem kompromitiranih cjepiva, lijekova ili hrane. Budući da ovi teški metali "isključuju" neka 
nasumična područja koncentracije mozga, možda ćete primijetiti neke simptome. Simptomi koje ste 
spomenuli rezultat su koncentracije moždane aktivnosti bez velikog postotka ometanja uzrokovanog 
okolinom kao što to čine normalni ljudi. Kada izgubite nekoliko manjih fokusa, fokusirate se na uske 
pojaseve, a to čini "autiste" posebno sposobnijim u nekim funkcijama. Kada nema nasumične distrakcije, moć 
specifičnih koncentracija se uvelike umnožava. 

https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/10794112


 

439  

 
 

P - Mythi, možeš li nam reći odakle potječu brzi radio burstovi i što ih čini? Obraćali ste se SETI signalu WOW u 
videu 143. FRB-ovi su primijećeni 2007., a tema još uvijek zbunjuje znanstvenike: mogu li ti misteriozni bljeskovi 
biti vanzemaljske letjelice na djelu kao što se pitaju znanstvenici s Harvarda? 

 
http://www.telegraph.co.uk/science/2017/03/10/mysterious-flashes-could-alien-spacecraft-workharvard- 
sciences/ 

 
- Tommi, sve radio prijenose generira netko ili jedan od njihovih strojeva, ne mora biti nikakav znanstvenik 
da bi došao do tog zaključka. Imamo signalne "svetionike", transportne pristupnike, uređaje za daljinsko 
upravljanje koji komuniciraju sa svojim međuzvjezdanim bazama, i stotine rasa ima svoje enkodere signala. 
Svatko se iz dana u dan brine o svom životu. Naravno, imamo standardne prijenose kada želimo komunicirati 
sa GZ ili bilo kojom drugom letjelicom bilo koje druge rase. Sve flote koje kruže kroz transportne portale drže 
otvorene kanale za kompatibilne međusobne prijenose, ali također zadržavaju svoje kodirane sustave za 
rukovanje vlastitim subjektima. Ovi impulsi koje vaši sustavi nasumično detektiraju mogu biti bilo kojeg od 
ovih podrijetla, jer dovoljno je da Zemlja prolazi kroz jedan od ovih usmjerenih prijenosa u pravom trenutku i 
vremenu. 

 
 

P - Mythi, čini se da "magnet na čelo meditacija" ima mali ili nikakav učinak poboljšanja na mene. Jesam li to ja, 
veličina magneta ili prirodna sporost procesa evolucije? 

 
- Yves, Jair; Prijatelji, magnet ne mora biti velik, dovoljan je magnet koji drži pola kile. Kada stavite južnu 
stranu na čelo, nađite magnetski sjever planete pomoću malog kompasa. Ako postavite magnetsku sjevernu 
stranu na čelo, nađite magnetsku južnu stranu. To će vas uskladiti s magnetskim linijama planete na isti 
način na koji radite s kompasom i to pomaže u apsorpciji energije za bolju koncentraciju. Ovo nije magični 
oblik povećane koncentracije, potrebno je da postoji stvarna predispozicija zainteresiranih da tu energiju 
usmjere za sebe ili na druge. 
 

P - Dragi Mythi, cijelo vrijeme razgovaramo o američkim astronautima, koji nikada nisu ni otišli u svemir, ali 
nitko nije spomenuo svjetskog heroja, prvog čovjeka koji je putovao u svemir (naravno službeno) u travnju 
1961. godine. Svakog građanina Rusije ponos - Juri Gagarin, od tada je zabranjen odlazak u Svemir. I poginuo je 
tragično, u misterioznim okolnostima, tijekom testiranja novog vojnog zrakoplova 1968. Za neke to i nije važno 
pitanje. Ali to smeta meni i mnogim ljudima u Rusiji, smišljajući najsmješnije teorije o uzroku njegove smrti. Što 
se zapravo dogodilo, molim vas? http://z5.ifrm.com/30048/21/0/p1270509/Yuri.jpg 

 
- TaniaN, slučajno sam pratio tu činjenicu u to vrijeme, ali ovaj građanin Jurij nije bio prvi, postojale su stotine 
drugih ljudi u orbiti samo u posljednjih milijun godina. No, recimo da je to bio prvi "uspjeh" koji je zabilježila 
ova sadašnja planetarna civilizacija koja je dosegla neku tehnološku zrelost u posljednjih 100 godina. Ono što 
se u stvarnosti dogodilo jest da je Jurij postao prepreka nakon iskustva otkupnine koje je pretrpio. Dvojica 
ruskih astronauta već su umrla na prethodnim letovima, a da da su uspjeli, bili bi najavljeni sa svom pompom. 
U Yurijevom slučaju, spasio ga je plejadinska pomoćna letilica i držali ga na sigurnom u brodu u kojem nikada 
nije ni zamišljao da se nalazi, te je vraćen na svoj brod samo nekoliko trenutaka prije ponovnog ulaska kako bi 
se sigurno vratio. Postojali su konceptualni nedostaci na ventilima sustava za recikliranje kisika koji su 
prestali rad pri nultoj gravitaciji, i nisu ispravljeni jer prethodni brodovi nikada nisu vraćeni jer su izgorjeli u 
atmosferi. Kako su Plejadini ustanovili da će se to dogoditi po treći put, sami su preuzeli inicijativu i naknadno 
obavijestili GZ. To je stvorilo malo napetosti sa zapovjednikom te flote, ali je na kraju prošlo bez stida. Dok je 
Yuri svjedočio svemu ovome potpuno svjestan, postao je problem koji je kulminirao njegovom eliminacijom 
prije nego što je događaj na kraju došao do javnosti. 

http://www.telegraph.co.uk/science/2017/03/10/mysterious-flashes-could-alien-spacecraft-workharvard
http://z5.ifrm.com/30048/21/0/p1270509/Yuri.jpg
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P – Mythi, koliko različitih rasa kukaca postoji? A koju ste rasu insekata nedavno susreli kada ste nedavno otišli 
spasiti taj humanoidni planet? Jesu li oni bili ono što mi nazivamo Bogomoljkama? 

- JB, ne znam što misliš pod Mantis, ali postoji 38 rasa insekata koje su dio našeg regionalnog GZ. Većina ih je 
vrlo kooperativna i integrirana sa zajednicom i razine su od 1 do 4. Oni koji su napali tu zajednicu su iz starih 
kolonija rasprostranjenih iz rase odakle nazivate Gliese 876. Oni su tehnološke razine 1, ali koncept dobro i 
loše je među njima vrlo osebujno. Za njih je prava stvar da uvijek budu na putu. 

P - Mythi, mogu li sve životinje vidjeti ljudske frekvencije/aure? 

- Ne Tati, oni ne vide auru, osjećaju frekvenciju po različitim mirisima koje izaziva uglavnom u njihovim 
olfaktornim senzorima. Ali neke rase životinja mogu osjetiti infracrveno ili neke vrste energetskih polja kao što 
su mrlje i svjetlina. Mnogi sisavci imaju ovu sposobnost osim mačaka, većina njih su stanovnici šuma i džungle. 
Nekoliko vrsta riba, gmazova i insekata također ima istu sposobnost. 

P – Mythi, koliko bi paralelnih nizova misli ili umnih procesa moglo imati biće razine 9 u isto vrijeme? Zamišljam 
to kao da se na ekranu vašeg računala otvaraju različiti prozori... Kako um shvaća stvari u naprednijim bićima? 

- Alberto, ne smatram ovo pitanje vrlo relevantnim za ovaj trenutak, ali pukom usporedbom to je kao da 
bi osoba mogla razgovarati s 500 ljudi istovremeno na različite teme dok se divi prekrasnom krajoliku. 

P – Mythi, tko je na Zemlji izgradio ove lukove od 120 stupnjeva koji se nalaze u središtu četiri kontinenta i zašto? 
https://www.youtube.com/watch?v=YJ0NnwfsuMQ 

- Jerry, nitko na svijetu nije napravio ove oznake. Ove oznake su iz Camelopardalisa, ovo je bio kvadratni 
sustav koji su koristili za stare sonde za automatsko otkrivanje koje su već bile izvan upotrebe tisućama 
godina, ništa zapravo vrlo tajanstveno ili intrigantno. Ubrzo su zaustavili istraživanja kada su se ovdje razvile 
humanoidne kolonije. 

P - Dragi Mythi, možeš li nam reći uzrokuje li bušenje slanih kupola u Meksičkom zaljevu masovno pomicanje 
zone rasjeda New Madrid? Kako je industrija frakiranja utjecala na zone loma? Kako to utječe na Yellowstone? 
Što mislite o ovim istraživanjima plina metana? 

- Mačka, naravno, ako bušiš i istražuješ propusna mjesta poput ekstrakata soli, na kraju ispuštaš plinove 
zarobljene između ovih slojeva i kada je tlak iznad kapaciteta opreme, plin počinje curiti kroz različite točke 
koje se šire s vodom poplava. No tektonski su rasjedi mnogo dublje od ovih površinskih slojeva. To neće biti 
uzroci vulkanizma ili puknuća, već prirodno smicanje ovih ploča pod vrlo visokim pritiscima sloja magme kako 
se to događa u ovom trenutku. 

Prijatelji, uvijek imajte na umu da nam Svemir daje retke... mi u njima pišemo ono što imamo sposobnost i 
razumijevanje napisati. Držite se u stalnom obrascu svjesnosti. 

Budite dobro i vidimo se opet uskoro. 

https://www.youtube.com/watch?v=YJ0NnwfsuMQ
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Video 153 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset treći – siječanj 2018. 

- Pozdrav prijatelji! Nekoliko puta sam bio u kontaktu s CB-om, ali nismo imali vremena razgovarati o pitanjima 
koja ste postavili, oprostite. CB je također imao puno posla u tom periodu i nismo mogli bolje koordinirati. Dio 
moje flote sada dodijeljene Marsu, odabran je da prati znanstvenu ekspediciju koja je sudjelovala u 
teraformiranju druge planete u sustavu koji zovete TRAPPIST-1. Prvi put je moj tim sudjelovao u takvom 
pothvatu, a u savezu s Arcturiancima, Aldebaransima i Camelopardalisima, mogli smo osjetiti vjetrove nove 
atmosfere i svježinu novih oceana u njihovom formiranju.  

- Kad smo se prije nekoliko dana vratili na Mars, ostavili smo planet koji je već u procesu zasijavanja 
osnovne biološke infrastrukture koja će prijeći u ravnotežu i prilagoditi svoju novu, a sada samostalnu 
prirodu. Planet je prošao orbitalnu promjenu u umjerenu zonu i sada se šume i kukci već integriraju u 
oprašivanje novih biljnih vrsta koje su prikladno odabrali Taags i Zigs. 

- Proces teraformiranja planete unatoč tome što je već na vrlo naprednoj razini tehnologije, izaziva 
osjećaj divljenja i izaziva sjajan osjećaj blagostanja pri svakom rođenju novog malog gnijezda za nove 
civilizacije u ovom ogromnom svemiru. 

trappist-1 
Pitanja: 

P - Dragi Mythi, imaš li pojma o kodovima Nikole Tesle 3, 6, 9? 

- Nikhil, ovi brojevi nisu šifra, oni su srednji brojevi u geometrijskim nizovima koji predstavljaju 
strukturne točke na kojima se druge točke mogu referencirati. Oni se pojavljuju kao strukturna osnova u 
različitim aspektima materije, bilo da se radi o čvrstim, tekućim ili prenesenim valnim oblicima. Kvantna 
mehanika koristi te točke strukturne potpore u praktički svim oblicima sinteze širenja čiste energije 
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između različitih funkcija izračunatih za određenu svrhu, kako na molekularnoj razini tako i na razini 
planetarne interakcije, odnosno od mikro do makro. 

P - Mythi, zanima me poseban portal koji održava ravnotežu potrebnog kvantnog toka sustava za 
održavanje cjelokupnog fizičkog i materijalnog života planete. Možete li nam dati više informacija o toj temi 
i bilo što što trebamo znati? Hvala puno, veliki brate! 

- Lawin, zapravo ne postoji kvantni tok za održavanje planetarne ili planetarne ravnoteže ili bilo kojeg 
portala posebno. Zapravo postoji kvantno okruženje koje osigurava materijal potreban za bilo koju vrstu 
fizičkog, biokemijskog ili eteričnog razvoja za sve što postoji u ovom trećedimenzionalnom svemiru. Ništa 
nije uzaludno; sve odgovara prema traženoj razvojnoj potrebi. 

P – Mythi, s obzirom na najnovije lansiranje hidrogenske bombe od strane sjevernokorejske vlade, 
prijetnja termonuklearnog rata je stvarna. Niste li ranije rekli da je nuklearno oružje onemogućeno? Je li se 
nešto 

promijenilo? 

- Elena, nema promjena u onome što je već odlučeno. U vašoj atmosferi neće putovati atomski projektili 
jer moderne Pleiadinske sonde neprestano patroliraju kako bi izbjegle upotrebu ovu vrstu oružja. 

P – Mythi, koji je bio točan uzrok velike globalne poplave koja se dogodila prije otprilike 13 000 godina? 

- Jb, prije otprilike 13.112 godina dogodio se veliki solarni maksimum i Krulianci još nisu pratili ovaj sustav 
jer u to vrijeme nije bilo pokrivenosti niti jedne regionalne GZ. Planet je bio bombardiran ogromnim 
valovima energije koji su uzrokovali veliko isparavanje vode prekrivajući cijeli planet teškim oblacima. 
Rezultat su bile velike poplave na svim kontinentima gotovo istovremeno. 

P – Mythi, pitam se što se događa kada planet naraste do svog maksimalnog potencijala, a jezgra se ohladi i 
učvrsti (ili izbaci sadržaj na površinu) bi li ploče i tektonska aktivnost prestale? Gravitacija bi bila ista jer se 
masa ne mijenja, ali što je s magnetskim poljem? 

- Jeffery, Zemlja ima dvije jezgre, vanjsku, viskoznu, i unutarnju, čvrstu. Vanjska jezgra je masa nikla i 
rastaljenog željeza koja se kreće na temperaturi od oko 5000 °C. Ovaj shuttle uzrokuje pomicanje tektonskih 
ploča, dopuštajući vulkansku aktivnost (magma dolazi s dna) i uzrokujući potrese i tsunamije. Unutarnja 
jezgra također stvara Zemljino magnetsko polje. To se događa jer se dvije Zemljine jezgre kreću različitim 
brzinama, uzrokujući električnu struju, a time i magnetsko polje. Magnetno polje nas štiti od sunčevog 
zračenja, među ostalim funkcijama, kao što je pomoć u održavanju Zemljine orbite. Kada se jezgra ohladi u 
sljedećih 1,8 milijardi godina, tekućina će se stvrdnuti. Prva posljedica je prestanak vulkanske aktivnosti, koja 
će završiti zamjenom zemlje na površini. S vremenom će vjetar i kiša nagrizati planine i, postupno, sav će se 
ovaj materijal zaustaviti na dnu mora. Nataloženi sedimenti planirat će površinu cijelog planeta, a voda će se 
pobrinuti za sve. 

P – Mythi, želio bih saznati istinu o događaju u Černobilu 26. travnja 1986. Očevici su izvijestili da je tijekom 
eksplozije 4 reaktora, leteći objekt u obliku svjetleće okrugle lopte lebdio i iz njega su bljesnula dva snopa, 
usmjerena na reaktor četvrtog bloka. Sve je to trajalo oko tri minute. Reflektori su se iznenada ugasili i balon 
je polako krenuo prema sjeverozapadu, prema Bjelorusiji. Možete li nešto reći o tome? Kažu da je ova žena 
pronađena u reaktoru 4 i nakon što je prevezena u bolnicu nestala. 
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- Geriman, kada je Černobil doživio nuklearno topljenje zbog operativnog neuspjeha, jedinice su poslane na 
hitno promatranje i trebalo ih je uputiti da pokušaju minimizirati učinke izbjegavanjem velikog sindroma. Ova 
jedinica nije mogla biti čovjek, već je android za provjeru poslan da prikupi što više detalja izravno na licu 
mjesta o problemu. Mora da je bio podvrgnut jakom zračenju i prestao je raditi, ali ako je odveden u neki 
vojni            objekt, imao je malu vrijednost jer se te jedinice samounište kada dođe do bilo kakvog pokušaja 
stranog upada u njihove sustave. Sudeći po fotografijama koje ste poslali, nedvojbeno je plejadinski android. 

P – Mythi, što možeš elaborirati u konceptu srodnih duša? 

- Abraham i Mačka, srodne duše je subjektivan pojam. Tijekom razvojnih razdoblja, što se bića više razvijaju 
(muškarci i žene) to je veća potreba za zdravim partnerstvom koje pruža nadopunjavanje između vršnjaka 
koji zajedno koegzistiraju. Kada postoji mnogo afiniteta prema genomu, osjećaja i predanosti, ljudi često ovo 
zajedništvo nazivaju "srodnim dušama". Ako ova zajednica zaista potraje, njih dvoje mogu pokušati zajedno 
hodati tijekom razvoja, kombinirajući i artikulirajući nove susrete u drugim budućim inkarnacijama. 
Procjenjuje se da je 4% parova s dobrim performansama u poznatom svemiru uspjelo održati ovaj podvig za 
sljedeće inkarnacije. 

P - Mythi, posjetitelji su zabilježili uslužno plovilo kako ulazi u ono što se čini (ponekad prikriveno) u vrata 
hangara koja se otvaraju na vrhu planine Adams/ECETI (46° 12' 9'' sjeverno, 121° 29' 25'' zapadno) 30. lipnja 
2017. Možete li nas rasvijetliti o tome koje rase, njihova svrha i koliko dugo je u funkciji? Hvala vam. 

- Kelly, na ovoj lokaciji nije evidentiran ulaz u objekte tako da bi to trebala biti prirodna formacija na 
planinskim stijenama. 

P - Mythi, imate li (ili imate pristup) bilo kakvim informacijama o Carlosu Castanedi - antropologu koji je 
napisao mnoge knjige o šamanu (i njegovom gledištu o svemiru) koje je namjeravao proučavati? Neki se 
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pretvaraju da je njegov rad samo fikcija. Možete li nas prosvijetliti po ovom pitanju? Veliko hvala vama i svim 
ostalim timovima koji nam pomažu. 

- Al Ferro, nemam konkretnih podataka o ovoj osobi, ali mnogi su iskoristili znanje koje su ostavili drevni 
mislioci kako bi sastavili priče koje su od određene točke dobivale fantazije za njihovu uvjerljivu nadopunu. 

P - Mythi, cilindar mekog faraonskog hareta, tajanstveni cilindrični predmeti u rukama nekih drevnih 
egipatskih kipova. Koja je bila njihova svrha? Također, ruski istraživač tvrdi energetsku i ljekovita svojstva ovih 
štapova: http://www.cylinders.ru/ 

- Andrei Nevs, razne rase predstavile su vođe razvoja civilizacija s određenim predmetima. Najčešći u to 
vrijeme bili su prevoditelji mozga koji su te vođe činili poliglotima za bilo koju etničku pripadnost ili 
dijalekt. To je bila velika moć u to vrijeme kada je riječ značila više od potpisanih papira. Formati su se 
uvelike razlikovali i postoje crteži raznih vrsta predstavljeni u različito vrijeme. 

P - Mythi, jeste li vi ili vaši kolege svjesni onoga što se čini kao velika antena koja stoji na dnu oceana onoga 
što zovemo Antarktički ocean? Je li to ostatak nekadašnje tehničke civilizacije, ili su ga tamo postavili neki od 
vaše svemirske braće kao neki oblik nadzornog ili komunikacijskog uređaja, možda povezan s podvodnim 
bazama u tom dijelu planeta? https://youtu.be/tAQDp4l9uwY 

http://www.cylinders.ru/
https://youtu.be/tAQDp4l9uwY
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- Myke, ova predstavljena antena jedna je od nekoliko koje postoje oko antarktičkog kontinenta. Postavili su 
ih prije tisućama godina od strane osoblja Epsilon Bootesa, a do danas prenose informacije putem satelita 
koji zovete Black Knight, to su analitički detektori oceanskog kretanja, tektonike i aktivnog morskog života. 

P - Mythi, mnoge vlade su najavljivale da će se uskoro vratiti na Mjesec. Ako možete odgovoriti, hoće li itko od 
njih ovaj put smjeti dovršiti svoje svemirsko istraživanje Mjeseca i može li to biti početak otkrivanja za sve? Hvala 
vam. https://www.youtube. com/watch?v=f4JIpoPDum8 

- Tami, vidite, kao što možete pretpostaviti, namjere vaših vlada u istraživanju Mjeseca su samo pitanje 
rudarenja postojećih izvanzemaljskih tehnologija u velikim količinama. GZ neće dopustiti da se to dogodi 
dok Zemlja ne bude uključena kao službeni član zajednice. Vaše vlade mogu objaviti što žele, ali samo pod 
tim uvjetima će tamo biti pušten još jedan napad nekog Terrana. 

P – Mythi, tijekom nekih meditacija, neki od nas su bili u mogućnosti nakratko otvoriti savršeno živopisan 3D 
prozor unutar našeg umnog oka. Čini se kao da bi ovo moglo imati mnogo korisnih upotreba. Možete li nam 
pomoći da bolje razumijemo ovo cerebralno kvantno 3d okruženje? 

- Shyner, vidiš, kada se naučiš potpuno opustiti od svog fizičkog tijela postaješ podložniji izvođenju tako brzih 
vizualizacija. Kao da ste na mračnom mjestu i s vremena na vrijeme je ispaljen bljesak tako da nakratko 
možete vizualizirati što je okolo. Ova vrsta bljeska kozmičke energije djeluje u vašem umu umjesto da djeluje 
u vašoj viziji kao obična svjetlost, a izravno ga detektira kvantno područje vašeg mozga. Što je veća snaga 
koncentracije, dulje će trajati ti bljeskovi. 
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P - Dragi Mythi, koji je dublji razlog mogućnosti kontaktiranja prošlih duša? Zašto neki ljudi imaju pristup, a 
drugi ne? Je li to samo iz psiholoških razloga ili je to povezano sa zaštitom prošlih duša od živih kako bi im se 
pomoglo na putu kroz 3. i 4. dimenziju? Postoji li neki koncept što je dopušteno ili nedopušteno za kontakte s 
prošlim dušama i ako da, što? 

- Andri, kao što sam ranije spomenuo, ljudi mogu postići nekakvu vrstu mentalnog kontakta samo kada se 
dotični duh nalazi u zoni vrlo blizu treće dimenziji. Ako ovaj duh ima dovoljno koncentracije i osjeti mogućnost 
ugađanja, može doći do neke vrste interakcije. I kao što sam već objasnio, ovo je izuzetno rijetko, obično ono što 
postoji je stvaranje od strane samog uma takozvanog "primatelja" drugog entiteta koji bi bio "primljen" i sam 
um metabolizira tu interakciju između ta dva entiteta. frakcije istog uma. 

P - Mythi, umjetna inteligencija (AI) se ovih dana vrlo brzo razvija i uskoro će zamijeniti mnoge poslove na ovoj 
planeti u sljedećih 10-20 godina. U isto vrijeme, globalna populacija se brzo povećava i ako GZ ne uspostavi 
službeni kontakt u tom vremenskom razdoblju, kako bismo se trebali nositi s ovom nadolazećom 
humanitarnom krizom, u kojoj strojevi, u rukama nekolicine, obavljaju sav posao, dok su milijarde ljudi bez 
posla? 

- Todore, razmotri ovo ovako; ako robotske jedinice nastave proizvoditi robu, za očekivati je da će ona biti 
prodana nekom drugom ... trke u velike centre u potrazi za industrijskim poslovima su imale svoje vrijeme, 
sada može doći do nove decentralizacije ove radne snage van velikih centara, koji bi u stvarnosti mogli 
osigurati decentraliziraniju proizvodnju robe i hrane te bolju kvalitetu života onih koji odlaze i onih koji ostaju 
u velikim industrijskim centrima. Ti egzodusi su ciklični tijekom razvoja kolonija nulte razine, ali čim prijeđu 
na razinu jedan, problemi energije i osnovne infrastrukture bit će opće dobro za sve bez iznimke. 

- Ove godine će se u glavnim regijama planete osjetiti radikalne promjene u pogledu klimatskih promjena, 
novosti u Sunčevom sustavu, ubrzanog rasta planete i promjena u globalnoj politici. Bit ćemo ovdje da 
zajedno promatramo i provjeravamo mjere koje će GZ poduzeti od slučaja do slučaja. Vaše vlade 
generiraju mnogo toga kako bi zadržale kontrolu nad masama, ali mnogo će se s vremenom neutralizirati. 

- Prijatelji, drago mi je što sam sada ovdje i što sam postao građanin naše kolonije na Marsu. Vidimo se 
uskoro (za vas) tijekom ove nove godine vašeg vjerskog obračuna. 

Video 154 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset četiri – ožujak, 2018. 

- Prijatelji, puno stvari se sada preusmjerava u ovom solarnom sustavu. Timovi ne prestaju podržavati ove 
poslove, a mi smo imali malo slobodnog vremena za prijatelje. Vaš planet trenutno prolazi kroz prirodnu 
ponovnu stabilizaciju jer više nema nikakav umjetni aparat koji stabilizaciju drži pod kontrolom. Naravno, kao 
što sam vas prije upozorio, bit ćete podvrgnuti intenzivnijim klimatskim promjenama kako geo-magnetsko 
polje bude dolazilo iz tih promjena u unutarnjoj cirkulaciji planete. Počinje vrijeme diverzifikacije biljaka kao 
što sam već davno spomenuo. Mnoge regije neće se moći poslužiti onome što su nekada pružale, a druge će 
biti nemoguće ponovno upotrijebiti u tim kontekstima. Već ste primijetili da stvari politički stagniraju, jer su 
čelnici upozoreni da sada nisu bitni sporovi, već borba za opstanak svojih etničkih grupa. Iako su bili 
upozoreni na brojnim sastancima koji su se održali u blizini Antarktika, ne očekujte veliku pomoć od vlada koje 
još uvijekprate brošure o masovnoj eliminaciji stanovništva i etničkih grupa koje ne smatraju "neophodnim".U 
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tijeku je velika utrka za instalacije na Marsu, populacija ljudi u kolonijama gotovo se udvostručila posljednjih 
mjeseci. 
Obavještavat ću vas o svim drastičnim promjenama koje će se dogoditi. 

P - Mythi, znam da ste to spomenuli prije mnogo godina, ali možete li dati izravnije objašnjenje mehanike 
kontroverznog Velikog praska? 

- Prijatelji, Mogao bih reći da to nije bila eksplozija kao što vjeruju vaši pseudoznanstvenici. Kao u starim 
zapisima, kada trećedimenzionalni svemir dosegne prethodno planiranu razinu širenja, stvara se prolaz 
materije i energije unutar granica virtualne granice unaprijed definirane za taj svemir. Prema informacijama 
naprednih rasa poput Krulianaca i više, ovo je treći trećedimenzionalni svemir stvoren iz početnog mega 
svemira. Ovaj početni mega svemir imao bi masu ekvivalentnu 500 svemira poput onog u kojem živimo, a 
ideja o podjelu rasta došla je od entiteta četvrte dimenzije odgovornih za te subjekte. Vrlo jednostavna ideja 
može se zamisliti s vašim mjehurićima od sapunice. Mjehurić stvara drugi mali mjehur na svojoj površini, a u 
slučaju svemira, stvara se prolaz energije i materije koji će početi ispunjavati taj drugi mjehur. Ono što 
nazivate "velikim praskom" jednostavno je trenutak otvaranja ovog prolaza koji će s vremenom izjednačiti 
pritisak određen za cjelinu. U makro prikazu, zamislite ovaj veliki mjehur od sapunice s tri susjedna mjehurića 
koji primaju materiju na tim sjecištima tako da će jednog dana doći do izjednačenja i nastaviti rasti zajedno 
kao jednaki. Ne zna se sa sigurnošću hoće li se ova podjela zaustaviti ili će se na površini velikog mjehura 
stvoriti novi sekundarni mjehurići, ali prema zapisima formiranje ova tri bila su uzastopna, s razlikama od 
otprilike 1 milijardu godina svaki, i ovo je završilo prije više od 10 milijardi godina. Stoga, očito, samo su ova 
tri bila odlučna nastati oko ovog specifičnog velikog mjehura. 

P - Mythi, što je zakopano u zoni tišine u Chihuahui, Meksiko? Hvala vam. 
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- Baru, na površini planeta postoje točke gdje se nalaze sekundarne točke oslonca gravitacijskih tunela 
koji vežu planet Zemlju za sustav. U tim točkama magnetosfera stvara sekundarne tunele koji doslovno 
savijaju magnetske linije tvoreći te povezane tunele prema glavnom tunelu i održavaju stabilnost veze. Te 
točke deaktiviraju frekvencijske signale i elektroničke uređaje, poput velikih otvora magnetskog polja 
kao što je anomalija južnog Atlantika, koja deaktivira satelite, pa čak i isključuje Hubble teleskop kada 
prođe preko regije. 

P - Mythi, ako životinje pripadaju kolektivnoj savjesti, je li to samo savjest za sve životinje ili je podijeljena po 
kategorijama, poput ptica, sisavaca, gmazova itd?. Postoji li hipoteza da je životinjska savjest postala 
individualna, evoluirala kako bi napustila kolektivnu savjest? 

- Muniz, kao što sam ranije objasnio, svaka rasa bića koja nema individualnu svijest ima svoju "kolektivnu 
dušu". Ova duša sadrži sve karakteristike ponašanja kako bi ova rasa mogla preživjeti unutar parametara koje 
nudi dostupno okruženje. Na primjer, "duša" insekata sadrži karakteristike zajedničke za ovu vrstu razvoja i 
tisuće "podduša" povezanih s njom sa specifičnim karakteristikama svake etničke pripadnosti kukaca koji 
nastanjuju taj planet ili okoliš. Ovaj primjer jednako dobro funkcionira za gmazove, ptice i sisavce. Što se tiče 
autonomnog razvoja svijesti, on zapravo ne postoji jer se događa samo kada postoji izravna intervencija sa 
specifičnim reprogramiranjem u njezinoj DNK. To ne ovisi o vremenu ili prirodi, zahtijeva odgovarajuću 
znanstvenu intervenciju u tu svrhu. 

P - Dragi Mythi, tijekom godina spomenuli ste brojne čimbenike humanoidne psihe, kao što su ego, instinkt za 
preživljavanje, strah, savjest, um, duh, ravnoteža, zrelost, DNK, duša, svijest, znanje, učestalost i savjest . Čini se 
da je od svega toga savjest središnja objedinjujuća tema. Možete li nam dati, s ciljem savjesnosti, sveobuhvatan 
model humanoidne psihe razine 0 koja se kreće prema razini 1, i kako ti čimbenici međusobno djeluju? Možda 
uz nekoliko savjeta kako izbjeći brojne padove na ovom putovanju? 

- Michael Norton, savjest je točka koju možete postići što svjesniji postajete sami sa sobom. Humanoidna 
psiha uvelike se razlikuje od rase do rase, što onemogućuje stvaranje temeljne varijante koja može poslužiti 
svima njima. Što postanete svjesniji koliko važan mali dio možete učiniti skupu "malih dijelova" to ćete biti 
bliži svijesti i to će vas dovesti do razumijevanja međuovisnosti svega oko vas i tu ćete biti sve bliži savjesnosti. 
Eskalacija s razine nula na razinu jedan nužno će se dogoditi svima, samo što će brže doći do stanja 
savjesnosti i postati mentori manje naklonjenih razumijevanju. Imajte na umu da oni koji traže informacije i 
znanje mnogo brže pronađu ono što traže. Ugađanje vašeg zdravog razuma učinit će da jasnije vidite 
odstupanja i to će vas dovesti do sve manje i manje nepotrebnih odstupanja na svom putu. 

P – Mythi, je li Oumuamua svemirski brod crvene boje koji podsjeća na onaj koji se nalazi na suprotnoj strani 
Mjeseca? Ako ne, kakva je njegova priroda, molim? 
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Izvedba umjetnika - barem vrlo slična! 

- Kit, ovaj mali transportni brod povezan s Atonianima i njihovim kolonijama na Plejadama je deaktiviran baš 
kao i svemirska letjelica koja je deaktivirana na vašem Mjesecu. Do trenutka kada su veliki i drevni sporovi 
koji su obavili vaš solarni sustav su generirali takav otpad. Ovaj otpad napunjen mineralima zbog vrlo duge 
orbite nakon što je napušten u svemiru, prošao je nekoliko puta kako bi dobio zamah u ovom sustavu, i samo 
ste ga ovaj put upratili. 

P - Mythi, ubrzava li se neka od šesnaest kolonija kojima vi, vaša posada i GZ svojim planetama da prijeđu na 
razinu jedan brže nego što se očekivalo, i je li neka od kolonija doživjela potpuno otkrivanje (o vanzemaljcima)? 
Kako prihvaćaju ideju o vanzemaljcima? 

- Tami, ove kolonije se malo razlikuju po kulturama i rasama. Od njih 16 niti jedan od njih nema više od dvije 
etničke pripadnosti na planeti, sa prosječno preko 80 posto miješanja, tako da su imali mnogo mirniji razvoj 
nego vi ovdje. Četvorica su imala izravan kontakt i jako se dobro slažu s novim susjedstvom. GZ se ne miješa 
u lokalne običaje, već daje resurse kako bi postali pravedniji za sve u novoj koloniji. 

P - Mythi, možeš li ponuditi drugi broj za trenutni postotak Zemljana spremnih za usvajanje Razine jedan ili 
prijelazne Razine nula plus? 

- Peter, recimo inkarnirani i bestjelesni u ovom trenutku oko 36 posto je iznad razine od 0,6 do 0,9 
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P - Mythi, Zemlja će rasti 5% ekspanzije, koliki je postotak Zemlja otišla do sada? 

- Juliane, planeta s ovim trenutnim povećanjem u napretku dosegnut će povećanje od oko 115% u 
izvornoj veličini otkako je počela hladiti svoju površinu. To jest, više je nego udvostručila svoj promjer. 

P – Mythi, što se događa s magnetskim linijama planeta kada je svemirski brod u našoj atmosferi? Postaju li 
one izobličene na isti način kao velike podmornice? 

- Carlos, naravno, ovisno o veličini matičnog broda, trude se da se ne približe dovoljno da izazovu smetnje, 
ali mali brodovi veličine do jednog veličine Australije mogu putovati kroz atmosferu koja neće uzrokovati 
značajne smetnje u magnetskom polju. 

P - Mythi, Qanon tvrdi da je Duboka država razotkrivena. Ovdje je objavljena karta koja objašnjava odnose 
elitnih  osoba koje uključuju vanzemaljce. Je li ovo točno mapiranje naše povijesti, i ako jest, priznaju li elite 
konačno postojanje GZ javnosti? Ima li Qanon istine ili zasluga? 
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- Jerry, ova je karta samo indikativni sažetak onoga što većina dobro informiranih ljudi već znaju, stoga budite 
svjesni kada počnu odbijati "ono što javnost želi vidjeti" jer se većinu vremena većina ovih informacija 
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pojavljuje samo zato što "netko " želi da se pojave. Vaše elite u ovim vremenima trpe napade i poraze, ali to 
je uglavnom rezultat infiltriranih elemenata koji rade na oslobađanju ove kolonije za njihov prvi otvoreni 

kontakt. Borba protiv drevne dominacije vaših elita vodi se 90 posto iza kulisa, a 10 posto je ono što se čini 
vidljivim. Vidite, osoba koju spominjete može imati svoje zasluge sa stvarnim kontaktima u ovom procesu 
kako bi mogla detaljizirati i predvidjeti događaje, ali da je to bio slučaj, mogućnosti nastavka ovog 
informativnog rada bi s lakoćom pretrpjele represalije od operativne kontrole vaših mrežnih komunikacija još 
uvijek pripadaju vašim elitama. Kad stvari krenu lako, budite na oprezu, uzmite ono u što vjerujete, a ostalo 
držite u "kutiji sa pjeskom".. 

 
 

P - Dragi Mythi, nedavno je došlo do skoka u razinama ambijentalnog zračenja u dijelovima Tokija. Ove razine 
su više nego tijekom pada u ožujku 2011. Trenutno Shibuya u Tokiju bilježi preko 0,34 mikro siverta na sat. 
Zašto iznenadni lokalizirani skok očitanja? Je li veliki broj smrtnih slučajeva povezan s izloženošću zračenju ili su 
samo rezultat starenja stanovništva. Hvala Mythi, od srca. 

 
- Gilbert, Japan ima mnogo vodenih korita u svom podzemlju i u stvarnosti je gotovo potpuno labav, 
zarobljen specifičnim područjima koja su ga do sada održavali kohezivnim. Veća radioaktivnost na kraju je 
prodrla u dublje vodene slojeve sa sindromom potonuća jedne od užarenih atomskih jezgri. Velik dio Japana 
je visoko radioaktivan u svojim najdubljim slojevima i to pokušava doprijeti do površine sve jačim 
intenzitetom. Nisu dobre vijesti. 

 
 

P - Mythi, Želio bih znati kakva su bila tajanstvena svjetla nad Rusijom neku noć. Jesu li Plejadani štitili Rusiju od 
asteroida ili nešto treće? Što se dogodilo da osvijetli nebo tamo miljama? 

 
- Wizaurad, kada asteroid ili meteor prijeteće veličine može pasti u gusto naseljeno područje, sonde 
Plejadina ih automatski uništavaju. Ako padne u more ili u pustinjsko područje, puštaju ga da prođe. Ali kada 
je u pitanju asteroid kao što je EK-15 iz 2017. sastavljen od zlata, vjerojatno se ne biste složili da su ga 
Plejadini spriječili da udari u površinu. 

 
 

P - Mythi, na sastanku 151 govoriš o pilot koloniji na Marsu odobrenoj od strane uprave Mantuka. Ovo 
kozmopolitsko mjesto o kojem govorite u našem solarnom sustavu također uključuje koloniju reptila i 
zemljana koja je tamo spremna? Možete li, molim vas, malo elaborirati ovo? Kako se slažu? Hvala vam. 

 
- Carlose, kao što sam ranije rekao, Mars je sada kozmopolitski planet u vašem Sunčevom sustavu. Naša 
kolonija je već jako dobro uređena i zelena. Kolonija reptiloida koja prima zemaljske suradnike također je 
odobrena kolonija za to mjesto i već ima više od 40.000 stanovnika. Sve pod nadzorom agenata Tausa koji će 
biti odgovorni za razvoj ovog Sunčevog sustava. Svaka modifikacija faune i flore mora biti prethodno 
odobrena od strane kolonija koje koriste planet uz suglasnost Tausa. 

 
 

P - Mythi, izjavio si da je jedan od tvojih najtužnijih trenutaka bio svjedočenje uništenju planeta. Možete li nam 
objasniti zašto je to uopće dopušteno? Je li stanovništvo te planete, osim što je patilo od lošeg vodstva, bilo u 
ozbiljnim duhovnim zaostacima? 

 
- Andrew, to je bilo na početku moje karijere. Kolonija insekata preuzela je napredniji transportni brod 
tijekom trgovanja robom i znanstveno pokušala kopirati letjelicu, budući da su djelovale s mnogo starijim 
jedinicama. Odveli su brod u laboratorij u podzemlje planete i demontirali. U to su vrijeme njihovi 
znanstvenici vjerovali da su pronašli način da otvore energetsku jedinicu anti-materije kako bi kopirali 
tehnologiju u kontroliranom laboratoriju, a kako je vlada odobrila pokušaj prisvajanja tehnologije, krenuli su 
naprijed. Kada su otvorili 
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jedinicu reakcija je izmakla kontroli i stvorila crnu rupu koja je brzo progutala planet. U to vrijeme bili smo u 
orbiti pokušavajući pregovarati o povratku broda , kada su nas naši automatizirani sustavi odvukli na 
sigurnu udaljenost od događaja koji je izmakao kontroli. Osobno sam vidio izumiranje više od 5 milijardi bića 
tijekom minuta koji je trajao događaj. Ova populacija, nakon što je deinkarnacija, preraspodijeljena je na 
planete sa svojom rasom i postupno je ponovno apsorbirana u treću dimenziju, ali počinitelji ovog 
holokausta će trpjeti mnoge inkarnacije sve dok ne plate ogroman dug koji su stvorili. 

 
 

P - Mythi, jednom ste (sastanak 37) govorili o veličini planeta i citirali onaj koji je 100 puta veći od našeg Sunca. 
Samo iz radoznalosti: Gdje je ovaj planet? Oko koje zvijezde kruži? (Ili je zvijezda ta koja kruži oko njega?) Koje 
kolonije tamo žive, ako ih ima? 

 
- Snježnica, što je zvijezda veća to više mase može akumulirati da kruži oko sebe. Velika gravitacijska polja 
privlače i hvataju mnogo više materije, koja na kraju agregira i formira ogromne planete. Sunca kako ih 
nazivate Betelgeuse i Antares sa 700 i 1400 puta većom veličinom vašeg Sunca mogu privući čak i male 
solarne sustave ako su nadomak svojih gravitacijskih polja. U orbiti ovih zvijezda nalaze se planeti mnogo više 
od 100 puta veći od Zemlje, ali većina je u orbitama udaljena od zvijezde kako bi uravnotežila svoju gravitaciju 
i to većinu njih čini okruženima gustom plinovitom atmosferom poput vašeg Neptuna, Saturna i Jupitera. Ovi 
ogromni planeti imaju mjesece veće od Zemlje, i mnogi od njih su naseljeni, a mnogi od tih mjeseca također 
imaju svoje mjesece. Kada možete pristupiti makro prikazu ovih sustava u stvarnom vremenu vidjet ćete 
zasigurno vrlo lijepe i zanimljive formacije. 
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- Prijatelji, nastavimo našu misiju ovdje, budite uvjereni da će, kako god izgleda, sve na ovaj ili onaj način biti 
pod kontrolom. 

 
 
 

Video 155 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset pet – svibanj, 2018. 
 

- Prijatelji, znam da priti[cete CB-a za kontakte, i ponekad je pod stresom jer nam ponekad nedostaje vremena. 
Nekoliko smo puta razmijenili kratke riječi, ali da govorimo o drugim točkama koje nisu odgovorile na ova 
pitanja. Nitko nije uzrok ovih kašnjenja, samo gomilanje rada kojem su bile podvrgnute naše flote. Pomagali 
smo i drugim kolonijama na zahtjev GZ i to me ponekad sprječava da s vama pažljivije razgovaram. 
Oduševljeni smo implantacijom novih kolonija u ovom kvadrantu galaksije, što ovaj Regionalni GZ čini sve 
važnijim u svom izvođenju. Još pet kolonija je raspoređeno u sustave koji su bliski ovome i uskoro će biti 
dosta kretanja u ovoj regiji. S vama kroz razinu 1 bit će još jedna rasa koja će moći pomoći u ovom velikom 
pothvatu. 

 
Pitanja: 

 
P - Mythi, što otvara informacije o prošlim životima za ljude nakon ozljeda glave? To nije razvoj; to je samo 
trauma. Ovu pojavu moramo nazvati greškom sustava, zar ne? 

 
- Maksud, u tvojoj kulturi kažu da se za jedno djelo ponekad riješi dobar korak... manje-više to se događa, 
ovisno o vrsti traume, neke "ladice" se momentalno otvore u nevoljnom procesu, a slučajno se tamo se mogu 
pohraniti informacije koje mogu procuriti neko vrijeme dok se ladica ponovno ne zatvori. Što je rasa razvijenija, 
više se ladica može otvoriti spontano, bez potrebe za "korakom". 

 
P - Bok Mythi, Možete li nam reći o interakcijama između drevnih egipatskih i Atlantidskih društava i kako oni 
mogu biti u interakciji s našim društvom sada i njihovom odnosu s društvom Draco? Hvala vam. 

 
- Toma, interakcija Atlantide nakon Sumerana i Veda bila je velika posebno na europskom kontinentu, jer je 
u to vrijeme svaka velika kultura na kraju utjecala na druge svojim znanjem i nasljeđem. Reminiscencije na 
te kulture utjecale su na vaše kulture do današnjih dana, puštajući duboke korijene u cijelom starom svijetu. 
Atlantida je također bila prisutna u Americi s gradovima u Srednjoj Americi i utjecala je na Maje, Inke i 
Asteke. U određeno vrijeme posjećivali su ih Atouni, Plejadinci i neke reptilske rase koje su inzistirale na 
uspostavljanju kolonija ovdje. Ako pod pojmom "Draco's" mislite na reptile da, došlo je do interakcija i 
razmjene darova. Kao što sam već objasnio, ono što nazivate zviježđe Draco nema nikakve veze s ovim 
reptilima iz prošlosti. 

 
P – Mythi, planet Phaeton (lokacija vjerojatno između Marsa i Jupitera) prije 12.000 godina bio je u Sunčevom 
sustavu ili nije? Ako je to mjesto gdje je prošla njegova orbita, koliko je satelita bilo u Phaetonu i zašto se raspao 
u komadiće? 

 
- German, asteroidni pojas o kojem govorite nije star 12.000 godina, već otprilike 150 milijuna godina. 
Nastao je nakon katastrofalnog sudara između velikog mjeseca koji kruži oko planete Jupiter i jednog od 
planeta Nibiru sustava tijekom jednog od njegovih orbitalnih prijelaza vašeg Sunčevog sustava. Ovaj planet 
koji ste nazvali "Faeton" između Jupitera i Marsa nije postojao prema našim zapisima. 

 
 

P - Mythi, Slušao sam snimke frekvencije solfeggia koji tvrde da 528 Hz popravlja DNK slušatelja, a 432 Hz liječi 
mentalnu bolest slušatelja. Je li to istina? 528Hz | Popravlja DNK i donosi pozitivnu transformaciju | Solfeggio 
Sleep Music https://www.youtube.com/watch?v=1MPRbX7ACh8 

https://www.youtube.com/watch?v=1MPRbX7ACh8
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- Vidite Jerry, frekvencije koje su unutar receptivnog raspona timpanija i susjednih tkiva nemaju praktičnu 
korist za promjenu bilo čega što stvarno treba promjene u kvantni oblik koji treba promijeniti. Nije istinita 
tvrdnja da frekvencije mogu promijeniti DNK ili izvršiti popravke živaca bilo koje prirode. Frekvencijski 
pojasevi vibracija koji induciraju staničnea površinska naprezanja za obavljanje neke unaprijed određene ili 
potrebne fizičke restauracije su na drugoj razini, i na drugim valnim duljinama kojima će se manipulirati 
nizom kvantnih varijacija, koje će uzrokovati očekivane odgovore za postizanje potrebnog rezultata. 

 
 

P – Mythi, možeš li nam dati novosti o gradovima duhova i vanzemaljcima koji bi ih trebali naseliti? 
 

- JB, neke su vaše vlade gotovo jednostrano sklopile neke dogovore s rasama koje su "pozvali" da se nasele 
na planetu kako bi simbolizirale ponovno okupljanje rasa predaka. Ove rase imaju baze u Tibetu i Nepalu 
tisućama godina. To su kulture koje su donijele različite istočnjačke rase na ovaj planet. Gradovi su izgrađeni 
kao "darovi" da te vlade čekaju da budu prihvaćene čim otvaranje kontakta između rasa odobri GZ. 

 
 

P - Mythi, imamo još jedan lutajući planet lutalica koji zovemo CFBDSIR J214947.2-040308.9. Može li ovo biti 
jedan od planeta koji se vuče kao teškaš budući da naši astronomi kažu da je veći od Jupitera? 

 
- Ne Tami, ovo je jedan od mnogih lutajućih planeta, rezultat slabljenja njegovog sunca ili crnih rupa što 
uzrokuje bijeg iz orbite u kritičnoj točki. Tu su i milijuni drugih lutajućih planeta koji su također rezultat sudara 
između sunca ili galaksija. Ovaj planet koji spominjete je daleko od vašeg sustava, ne postoji mogućnost 
utjecaja na orbitalnu ravnotežu u ovom sektoru. 

 
 

P – Mythi, radio signal poslan 1974. godine koji opisuje naš planet poslali su zemljani u svemir. Dvadeset 
sedam godina kasnije, 2001. godine, u Engleskoj se pojavio pravokutni lik i portret s ljudskim licem. Mythi, što 
su ljudi dobili zauzvrat? Što znate o ovom slučaju? Zašto se većina krugova u žitu pojavljuje u Engleskoj? 
Možete li reći što se kaže na ovim slikama, tko su lica i koje je značenje poruka? 

 
- Angela i Belinda, radio signale koje ste slali u ovim pokušajima teško da bi netko tamo mogao pokupiti ili 
dešifrirati. Kad biste imali pojma koliko nasumičnih signala i šuma u svim frekvencijskim pojasevima kruži 
galaksijama, razumjeli biste zašto to govorim. Postoje specifični signali između civilizacija, brodova i GZ 
portala koje hvataju svi oni koji rade ili kruže u regijama, ali nema prisluškivanja za signale koji nisu 
katalogizirani u sustavima, a svaka se rasa nastoji brinuti o svom poslu. Ovi krugovi u žitu nemaju veze s vašim 
prijenosom. 
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- Engleska plantažna polja imaju široku primjenu jer su geometrijski dobro raspoređena, ravna i 
mehanizirana, daju izvrsne ploče za crtanje, osim što se nalaze na mjestu gdje te crteže mogu lako vidjeti i 
analizirati vaši kulturni centri tzv. svijet". 

 
- Poruka vam savjetuje da budete svjesni zabluda koje vam se nameću o drugim rasama i prirodi onoga 
što postoji vani, kako se ne biste oslanjali na lažna obećanja i ponude i da je kontakt među rasama blizu. 

 

 
- Ova tablica sažima glavne razlike u izvornoj formaciji humanoidnih rasa, između Sivih i Zemljana, budući da 
sivi u svom prirodnom fizičkom sastavu sadrže i vrstu biološkog silikona. 

 
 

P - Mythi, mogu li transplantirani organi prenijeti sjećanja na primatelje? Ako da, 
kako? https://www.naturalnews.com/028537_organ_transplants_memories.html# 

 

- Julian, ne, organi ili tkiva ne prenose sjećanja. Čak i ako stanica prihvaća različite DNK ili genome, oni su 
ograničeni na presađeni organ i ne ometaju dinamiku tijela primatelja. Ako primatelj ima pristup 
osobnim podacima darivatelja, može ga vlastita savjest potaknuti da zamisli da ima "uspomene" vezane 
uz tog darivatelja. Ako znate da je to bilo od djeteta, vojnika, sportaša, osobe suprotnog spola, sve će to 
generirati "umjetna  sjećanja" ovisno o sugestibilnosti dotičnog primatelja. 

 
 

Q - Mythi, neki govore da i oni razgovaraju s tobom, je li to činjenica ili samo razgovaraš s CB-om? 
 

- Carlose, volio bih razgovarati sa svima, čak i dati vam priliku da odgovorite na pitanja koja odabere većina 
vas, ali sam počeo ovaj posao kao antropolog sociolog iz radoznalosti, a na kraju sam se više angažirao kao 
stariji prijatelj ove grupe. Nakon što sam gotovo pretrpio neke sankcije, dobio sam odobrenje koje su naveli 
drugi društveni analitičari baze Antarktika da nastavim ovaj jedinstveni kontakt u didaktičke i informativne 

https://www.naturalnews.com/028537_organ_transplants_memories.html
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svrhe, sve dok se ne kosi s drugim GZ smjernicama. Komuniciram samo s CB-om, svaka druga komunikacija 
je daleko ispod onoga što je licencirano za ovaj analitički kontakt. 

P - Mythi, zašto su seks i seksualna želja toliki dio ljudskog iskustva? Je li to povezano sa slobodom i 
kreativnošću (osim prokreacije)? Kako orgazam utječe na čakre i kako je seksualna energija povezana sa 
kundalini? 

- Vidite Michaela, kako ljudi kažu da svaka akcija izaziva reakciju koja unatoč tome što se kaže "suprotno", u 
biološkom slučaju taj imperativ nije pravilo. Seksualna želja je poticaj, koji se u slučaju razumnih bića može 
usmjeriti na užitak svojstven reproduktivnom činu iako se to u praksi ne događa. Ubrzanje lokalizirane 
cirkulacije što se očituje kod muškaraca i žena tijekom seksa, zajedno s cijelim biokemijskim procesom koji 
uključuje živce i hormone, uzrokuje tokove statičkog elektriciteta koji se akumuliraju i ispuštaju kroz snopove 
živaca dok faze užitka dosežu točku u kojoj ta akumulirana bioelektrična ekscitacija doseže svoju granicu 
zadržavanja i potpuno se prazni u živčani snop uzrokujući orgazam ili vrhunac užitka reprodukcije. U stvarnosti, 
točke koje nazivate "čakre" koje se odnose na taj put od strane leđne moždine se bude tijekom procesa. Vanjski 
podražaj će dobro djelovati ako "zatvorenik" para ima dobru hormonsku ravnotežu da izazove interakciju 
između vanjskog i unutarnjeg. 

P - Zdravo Mythi, možete li govoriti o ili dati uvid u razlog zašto imamo različite moždane valove, osim onoga što 
nam naša znanost govori? Neki primjeri bi bili poput vrlo aktivnih moždanih valova kao što su gama valovi, u 
usporedbi s sporo-plitkim moždanim valovima kao što su delta valovi. Hvala unaprijed. 

- Jair, frekvencijski pojasevi koje možete mjeriti su kompatibilni s instrumentima koje danas imate na 
raspolaganju. Trebat će vam analizator spektra u kvantnom rasponu da biste mogli vidjeti kako se moždani 
valovi doslovno isprepliću i međusobno djeluju. Konačna interakcija kvantnih interakcija je izvor koji za vas 
generira mjerljive frekvencije, odnosno 4D sučelje za 3D. Varijacije koje možete izmjeriti ovise o tome na što 
je mozak usredotočen ili koje zadatke obavlja njegov vlasnik. Vidite samo učinak, a ne stvarni uzrok koji 
uzrokuje događaje. 

P - Mythi, možeš li govoriti o faraonu Ehnatonu i njegovoj kraljici Nefertiti od Egipta, molim te? Većina njihove 
životne priče namjerno je izbrisana iz povijesti. Umjetnička djela, koja su preživjela do danas, prikazati 
kraljevsku obitelj na bizaran način. Čini se da je cijela obitelj (uključujući djecu) imala izdužene lubanje. Postoji 
teorija da nisu bili Zemljani nego mješanci neke vanzemaljske rase. Hvala vam! 
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- Tania, ako obratite pažnju, otkrit ćete da nitko od egipatskih vođa nije bio "normalan" humanoid na vašoj 
planeti. Kraljevske obitelji razmnožavale su se samo s predstavnicima svojih majčinskih rasa. Mislio sam da 
je to svima vama već poznato, ali ako nije, sada je. Bili su vrlo specifična rasa koja je, za razliku od drugih, 

usvojila ovu vrstu tradicije. Ovom vrstom veze faraoni su mogli komunicirati s "bogovima", dok ostali ljudi 
nisu. Otuda je došlo štovanje i poštovanje prema njihovim kraljevskim lozama. 

 
 
 

P – Mythi, pretpostavlja se da su snimljeni 1972. godine kao slike dva Plejadina (majke i njezinog djeteta) koji su 
došli iz Nove Lyre, kružeći oko Zvjezdanog Atlasa na Plejadama. Jesu li originalni i možete li nešto reći o ovoj rasi? 

 

- Giorgi, po tragovima ovih ljudi mogli bi biti Plejadinci, jer mnogi od vas potječu od Plejadinaca a da i ne 

znaju. Nemamo evidenciju o određenim ljudima svih rasa, ali tvrdim da bi, da su Plejadini iz bilo koje kolonije 
izvan Zemlje, bili automatski spašeni i ne bi bili izloženi na ovim fotografijama. 

 
 

P - Dragi Mythi, ako se dobro sjećam rekli ste da baza podataka Galaktičke Zajednice ne zna koliki je naš svemir 
i da ste dosad istražili samo 1 petinu poznatog svemira. U poznatom Svemiru na koji ste mislili, u koliko bi se 
Laniakea superklustera moglo ugraditi? 

 
- Beneditto, ovo je pitanje bilo zanimljivo kako bi vam dalo predodžbu o neizmjernosti ovog svemira. 
Ujedinjeni sustav galaktičkih zajednica pokriva samo (ili već) 8 posto galaktičke grupe koju vi nazivate 
Laniakea. Ovo otprilike predstavlja spoj 9.200 galaksija, što predstavlja 1 petinu svemira koji se 
trenutno istražuje. Kao što vidite, ima još puno toga za istražiti u samo jednom Laniakea superclusteru. 

 
 

P - Mythi, prema zapisima GZ, gdje su bila 3 prethodna sjeverna pola? U kojim vremenskim razdobljima ili u 
kojim godinama su se dogodile te promjene? Koje su se prirodne katastrofe dogodile tijekom zadnjih 
pomaka polova? 

 
- Pavel, govoreći o geografskom pomaku polova ako sam razumio pitanje, bio je sljedeći:  
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sjeverni pol - pustinja Sahara i južni u središnjem Tihom oceanu - prije 270tisuća godina.  
Sjeverni pol - sjeveroistočni Brazil i južni pol u Australiji - prije 620 tisuća godina. 

Sjeverni pol - jugozapadno od sjevernoameričkog kontinenta i južni pol u Indijskom oceanu - prije 890 
tisuća        godina. 

 
- Svaki put kada su se te promjene dogodile, djelomično prateći promjenu magnetskih polova, kora planeta 
se  povećavala u veličini, uzrokujući značajne promjene tektonskih ploča, gutajući dijelove i izranjajući druge, 
mijenjajući položaj oceana i stvarajući nove vulkanske zone. Kao što možete zamisliti, pojam "prirodne 
katastrofe" u tim vremenima nema mnogo konotacije, bilo bi zanimljivije događaje nazvati prirodnim 
promjenama planeta. 

 
 

P - Mythi, 1570. Conrad Haas, transilvansko-saksonski vojni inženjer porijeklom iz Austrije napisao je rukopis od 
450 stranica, danas poznat kao "Sibiuski rukopis" (Sibiu, Rumunjska), gdje vrlo detaljno opisuje tehničke 
podatke o višestupanjskim raketama, topništvu, balistici pa čak i mogućim svemirskim letjelicama, plus dodane 
su savršene skice. Tvrdi da je 1555. godine u Sibiuu u Rumunjskoj lansirana višestupanjska raketa pred tisućama 
očevidaca. Tko je bio taj čovjek, možda vanzemaljski misionar? I ako da, zašto je onda poslan u srednjem vijeku? 
Zašto je ova raketa lansirana 1555. godine, zašto u Sibiu? 
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- Todore, ovaj inženjer je ili sam imao te ideje ili je dobio ideju o kineskim rukopisima barem 1000 godina 
starijim. Rakete se proizvode u Kini više od 1000 godina, uključujući različite boje u svakoj fazi za 
komemorativne svrhe. Ova ideja i slični crteži mogu se bez problema pronaći u kineskim rukopisima u 
vašim  muzejima. 

 
- Prijatelji, Iskreno se nadam da ću vam biti na raspolaganju za nekoliko tjedana ili prije toga ako postoji hitna 

potreba. Pratite središnje regije i otoke sjeverno od Pacifika, uključujući Japan. Poduzimaju se neki koraci, 
ali može doći do neočekivanih aktivnosti u regiji. 

 
Nadam se da ste svi dobro i da ćemo biti ovdje. 

 
 
 

Video 156 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset šesti – srpanj 2018. 
 

- Pozdrav prijatelji! Bio sam zauzet ovih dana u našoj novoj koloniji na Marsu. Iskoristili smo i priliku da sletimo 
na veliki asteroid širok 506 milja koji vi zovete "Vesta", oko četvrtine promjera vašeg Mjeseca, koji u svojoj 
orbiti prolazi kroz sustav. On je praktički kameni planetoid vrlo bogat rudama, a u svom posljednjem prolasku 
kroz asteroidni pojas istisnuo je stotine drugih manjih asteroida, a mnogi od njih će do kraja kolovoza proći u 
blizini današnjih planeta Zemlje, Marsa i Venere. Bit ćemo pažljivi na moguće događaje. 

 

 
 

Pitanja: 
 

P - Mythi, je li Bitcoin ET kreacija? Satoshi Nakamoto je pseudonim/ime osobe ili grupe ljudi koji su kreirali 
originalni Bitcoin klijent i autor izvorne referentne bijele knjige koja detaljno opisuje protokol. Nakamoto je 
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sudjelovao u mreži pomažući s kodom i rudarenjem sve do 2010. godine kada je/oni nestao, da se za njega 
više nikad ne čuje. Možete li nam nešto reći? 

 
- Vidite Michael, svaki monetarni sustav koji se može stvoriti ili predložiti nakon integracije vaše planete 
temeljit će se na pravilima interkulturalne trgovine, omogućavajući ekonomsku integraciju s drugim 
članovima GZ. Stvaranje Bitcoina kako ga nazivaju pokušaj je usađivanja monetarnog sustava koji dolazi samo 
od grupa na vašem planetu, bez vanjskog uplitanja. 

P – Mythi, je li akupunktura vrlo staro mapiranje tijela i dar naprednije civilizacije? 
 

- Carlos, mapiranje svih živčanih završetaka bili su darovi nekih majčinskih rasa raznim kulturama na planeti. 
Postoje već tisućljećima, a neka društva su počela koristiti ta mapiranja za izazivanje podražaja i opuštanja 
na temelju živčane reakcije uvođenjem igala u te živčane završetke. U to vrijeme nije bilo pristupa opremi za 
mapiranje živčane mreže tako da to definira vanjsko podrijetlo planete. 

 
 

P - Mythi, što mogu učiniti kako bih pomogao u otkrivanju tehnologija koje se odnose na zdravstvenu oblast? 
Kako mogu razviti terapije, većinom temeljene na rezonantnoj frekvenciji, a da me kolege ne diskreditiraju jer 
uopće razmišljam o ispitivanjima? Postoji li jednostavniji način da to učinite mentalno bez korištenja opreme? 
Osjećam da imam toliko toga za ponuditi i tužan sam što ne mogu svoje ideje provesti u djelo. Ima li prijedloga? 

 
- Tony, kao što sam ranije rekao, koncentracija kozmičke energije samo je stvar treninga i prakse. Kozmička 
energija, grubo govoreći, je ogroman skup frekvencija koji obuhvaća fizički vibracijski i cijeli kvantni raspon. 
Ovisno o problemu na koji se usredotočite, prilagodit ćete se optimalnom rasponu koji će se koristiti u bilo 
kojem trenutku i za određenu svrhu. Ovo ugađanje je automatsko, odnosno mozak služi kao antena koja 
prilagođava idealan unos za željenu svrhu. 

 
 

P - Mythi, ova fotografija prikazuje Schumannovo rezonanciju od 26. do 28. ožujka 2018. Mjere su napravljene 
u Rusiji u gradu Tomsku. Možemo li na geografskoj širini 38o sjeverno, geografskoj dužini 9o zapadno, (Poluotok 
Iberica), smatrati da su te vrijednosti točne za Peninsula Iberica jer je udaljenost između obje točke? I također, 
što možete elaborirati o vrhovima od 40 herca, a ciklusi od 3 do 4 vrha na sat? Jesu li ta očitanja točna? 

 

 
- Carlose, ova mjerenja su točna u svojim mjesečnicama, nisu toliko točna u amplitudama. Globus pulsira u 
potpunosti kao cjelina. Vrhovi viših frekvencija su interakcije magnetizma jezgre sa slojevima magme koji su 
gušće akumulirani u određenim regijama, posebno tamo gdje su velike nakupine sve bliže površini planeta, 
intenzivnije interferirajući s geomagnetskim poljem. S ovim imate nejasnu ideju o tome što se sada događa s 
vašim slojevima magme i s jezgrom planeta koja lebdi u središtu ove pokretne mase. Višak topline generiran 
dinamo procesom uzrokuje širenje volumena magme prisiljavajući koru planeta da napravi mjesta za ovaj 
novi volumen. 
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P - Dragi Mythi, ako imate ideju, recite nam koja je ovo vanzemaljska rasa? Hvala vam! 

 

                    
 

- Nikhil, Michaela, Michael, ovo je vrlo nejasno. Fotografije su također jako loše. Imajući dlaku mogu biti brojnih 
rasa podrijetla Plejada ili Bootis, ali je nemoguće sa sigurnošću identificirati. Ova fotografija kontrolne kabine  
nije ništa poput bilo kojeg broda tog vremena, ili bilo kojeg drugog broda. 

 
 

P – Mythi, postoji li neko uobičajeno drvo i na tvojoj planeti i na zemlji kao što je banyan drvo ili nešto slično? 
 

- Kit, sve biljke na ovoj planeti ovdje su donijeli specijalizirani botaničari. Sijane su u tadašnjim klimatskim 
područjima, a milijuni sjemenki raznih vrsta prskani su zrakom. Odnosno, imamo biljke i vrste drveća slične 
onima koje imate i mnoge druge vrste koje su prilagođene našoj planeti za koje još nemate pojma da bi 
mogle postojati. 

 
 

P – Mythi, koji je pravi razlog zašto predsjednik Trump želi svemirske snage? 
 

- JBharco, mogu zamisliti samo jedan razlog; pokušati skrenuti pozornost i velike iznose s javnosti. Svatko 
zna da nikakva naoružana tehnologija neće moći putovati svemirom ispod Van Allenovog pojasa, pa je to 
samo fikcija osmišljena da obmane ljude. 

 
 

P - Bok Mythi, ja sam mikrobiolog i želio bih pitati; unose li vaša rasa i/ili drugi humanoidi bakterije mliječne 
kiseline bilo koje vrste, čak i nemliječnog podrijetla, na primjer LAB biljnog porijekla, kako bi održali vašu 
gastrointestinalnu mikrofloru netaknutom? A u slučaju da vi ili drugi radite, jesu li sojevi koje koristite slični 
nekom žanru koji imamo ovdje na Zemlji, kao što su – Lactobacillus, Lactococcus, Enterococcus, Streptococcus 
i tako dalje, kao i koje je njihovo porijeklo – mliječni LAB ili ne -mliječni LAB? 

 
- Tsveti, naša crijevna flora je vrlo slična vašoj, jer je i vaša došla izvana. Naša flora kakvu primamo kada 
djeca s minimalnom količinom majčinog mlijeka nastavljaju svoju normalnu ravnotežu tijekom cijelog našeg 
života, bez potrebe za umjetnom ili prirodnom zamjenom, osim ako se ne dogodi neka nesreća probavnog 
trovanja koja tjera potrebu za restrukturiranjem flore putem liječenja. Laktobacili i koliformi među ostalim 
mikroorganizmima sastavni su dio probavnog sustava, jer uzrokuju razgradnju hrane i omogućuju 
ekstrakciju esencijalnih tvari. Razlika je u tome što je pH naše krvi prirodno najosnovniji, što znači da 
koristimo manje probave mliječne kiseline i da imamo nisku razinu mokraćne kiseline u krvi i tkivima. Razine 
kolonizacije probavnog sustava razlikuju se od rase do rase, ovisno o vrsti hrane koja se konzumira i njenom 
biološkom nastajanju. 

P - Mythi, još 2011. godine Todor vas je pitao o globalnom zatopljenju i rekli ste da je zagrijavanje “uzrokovano 
zagrijavanjem Sunčevog sustava u cjelini” i zbog “procesa preokretanja sila približavanjem galaktičke hemisfere” 
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i bez “lokalnih uzroka”. Rekli ste da se završetak procesa tranzicije očekivao 2013. godine, ali 5 godina kasnije i 
dalje smo svjedoci lude klime u cijelom svijetu. Zar zaista stalno rastuća populacija i njezina potreba za 
energijom, dobivenom sagorijevanjem fosilnih goriva, nemaju nikakvog utjecaja na klimu Zemlje, a jedini razlozi 
su širenje Zemlje i prilagođavanje novoj frekvenciji, a kada očekuje li se završetak, budući da se nastavljaju i 
nakon 2013.? 

 
- Elly, u slučaju grijanja, promjene frekvencije Sunčevog sustava zagrijavaju unutrašnjost planete što se 
zauzvrat eksternalizira kao globalno povećanje temperature, ali zauzvrat može biti pogoršano aktima 
degradacije okoliša kao što je krčenje šuma i atmosfersko prskanje proizvoda kao što je aluminijev oksid. 
Nakon što je Nibiru sustav bio preusmjeren i dodanih protuutega kako bi se Zemlja duže zadržala na svojoj 
osi, znanstvenici GZ su malo odgodili ove posljedice jer su vaše elite imale planove za te katastrofe i nisu dale 
potrebnu priliku velikom broju vaših kolega da se građani što bolje pripreme za ove promjene. Sada je planet 
labav i sam za sebe, promjene su već u tijeku. 

 
 

P - Mythi, molim te, reci nam o bićima koja su stvarala tako sofisticiranu pećinsku umjetnost u nekoliko dijelova 
svijeta. Koja je bila svrha ovih crteža osim pukog lova? Hvala vam! 
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- Luna, zapravo, umjetnost je za humanoide dio svakodnevice. Od špiljskih ljudi uvijek su postojali oni koji 
su se isticali različitim umjetničkim darom. Povlačenje svakodnevnog života, životinja, lova, predmeta, bio je 
način da se ostavi nešto nasljeđa za buduće generacije njihovih plemena i društava, kao i da se udovolji 
bogovima ili entitetima zamišljenim za zaštitu i sreću. 

 
 

P - Mythi kakva je ljudska demografija na Marsu? Objasnite kako GZ postavlja smjernice na Marsu za ljudske 
i neljudske demografije ili razine na novom planetu poput Marsa. Razumijem li ispravno da ljudska svijest 
koja naseljava Mars utječe na auru koja se razvija na Marsu? 

 
- Karen, kao što sam već spomenuo, Mars je sada kozmopolitski planet, odnosno nema efektivnog vlasnika. 
Svaka rasa koja želi tamošnji objekt ili koloniju treba samo savjetovati GZ o tome što je i koja je specifična 
svrha. Još uvijek nema studija o demografskim podacima zbog stalnog kruženja stanovništva jer je to 
otvoreni planet. Aura planeta se s vremenom konsolidira, neovisno je formirana od humanoida ili ne-
humanoida. U slučaju Marsa auru će formirati sva živa bića koja će naseljavati planet kao i u slučaju Zemlje. 

 
 

P - Mythi, u području dina na Marsu pojavila se plava mrlja koja prije nije postojala na slikama iz istog područja, 
možete li nam reći nešto o tome? 

 

 
 
 

- Miro, na fotografijama ili teleskopima dobre rezolucije moći ćeš uočiti nekoliko novih "točaka" u 
pustinjskim  zonama Marsa jer se velike količine sirovina transportiraju kroz portale i deponiraju u tim 
zonama za korištenje raznolikim zajednicama koje ulažu u tamošnje instalacije. Iz skladišta materijali se 
uklanjaju lokalnim brodovima koji se koriste. 
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P - Mythi, što je potrebno za ulazak u galaktičku zajednicu? Je li to sada samo jednostavan proces čekanja da 
negativno i pohlepno odumru i da će nove generacije donijeti promjenu potrebnu za (Otvoreni kontakt) 
uzdizanje sa sobom na vrijeme? Također, da li je moguće uputiti zahtjev za volontiranje da GZ izravno sudjeluje 
u naporima koji se poduzimaju u ovom solarnom sustavu, a koji se odnose na ovaj svijet i njegove ljude? Je li 
naš mozak dovoljno razvijen da budemo osposobljeni za korištenje opreme koju koristite i rad uz vas? Hvala. 

 
- Wilhelm, proces prijema u GZ zahtijeva stabilnost u odnosu na volumen pozitivnih utjecaja na manji 
postotak negativnih. To se može dogoditi svaki put kada se društva sve više oslobađaju mentalne kontrole 
koju su do sada nametnuli oni na vlasti. Budan narod je narod koji posjeduje vlastitu sudbinu. Postoji 
mogućnost da se volonteri osposobe za razne funkcije za timski rad, ali dok ne postoji GZ smjernica o ovoj 
vrsti odnosa, mogućnosti volontiranja postaju neizvedive. Kada dođe do puštanja međurasne komunikacije s 
vašim planetom, prilike će postati stvarne, uključujući buduće razmjene u svrhu prijenosa tehnologije. 

 
 

P - Mythi, zanimaju me rase insekata, kolike su one? Jesu li slični kukcima ovdje na zemlji? Da li lete, zuje itd.? 
 

- Johguine, Insektoidi su druga priča. Postoje mnoge varijacije sve s egzoskeletom i mnogim vrstama 
mutacija prilagođenih njihovim izvornim planetima. Oni se kreću od malih do većih od vaših najvećih kitova. 
Postoje vrste koje lete, skaču, trče, pa čak i vodozemci. Oni su mnogo jači i otporniji od bilo kojeg 
humanoida, a da imaju kvalitete našeg mozga, sigurno bi mirno dominirali cijelim našim poznatim 
svemirom. Na našu sreću, njihov je mozak instinktivniji i usmjereniji prema praktičnosti, njihov mozak je 
lišen područja odgovornih za osjećaje koji nadilaze dirigiranu i imedijatističku logiku. To im uzrokuje iznimno 
spor razvoj u usporedbi s humanoidima općenito. 
 

P - Mythi, već ste nekoliko puta rekli da je naša Elita i njeni predstavnici imali sastanke s predstavnicima 
Community Galactica. Ako naša Elita zna za prisutnost CG-a na Zemlji i povremeno komunicira, zašto se onda 
CG još uvijek skriva od običnih ljudi? Hvala. 

 
- Hristo, ovi susreti su u biti za ugovore o povratu tehnologija zarobljenih između ostalih smjernica. O općim 
pitanjima zapravo nema otvorenog razgovora. GZ slijedi norme kao i u bilo kojoj drugoj koloniji u usponu, ali 
vaše elite namjeravaju odgoditi ovaj proces što je više moguće kako bi isprobale alternativne planove za 
planet koji smatraju svojim vlasništvom, a ne vašim.Samo GZ zna kada će se moći predstaviti široj javnosti, a 
to je povod koji se čeka. 

 
 

P - Mythi, možeš li nam reći važnost jednoatomnih elemenata, kao što su jednoatomno zlato, platina rodij itd. 
Je li njihovo gutanje korisno i na koji način? 

 
- Uroš, monoatomski elementi su elementi koji se mogu kombinirati, čak i s drugim atomski nestabilnim 
metalima poput onih koje vi nazivate "teškim metalima". Ovi se elementi mogu koristiti za organsku 
detoksikaciju, ali bi se morali koristiti u vrlo dobro izračunatim dozama kako ne bi izazvali kumulativni 
učinak ovih elemenata. Nedostatak ovih "teških metala" uzrokovao bi kombiniranje dugotrajnih 
monoatomskih elemenata s manje nestabilnim elementima koji su dio normalnog metabolizma tijela 
uzrokujući organske gubitke u drugim područjima. 
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P - Mythi, možeš li nam reći nešto o podrijetlu ove lubanje koja se zove Sealand Scull? 

- Mikhael, ovo je lubanja majmuna, a ne humanoid ili vanzemaljac. To je od primata s vašeg planeta. 
 
 

P - Mithi, informacije su postale dostupne koje se odnose na ono što zovemo elektrogravitika, koja se u osnovi 
sastoji od kondenzatora i visokog napona. Nekima od njih upravljaju vlade. Pojedinci poput mene koji su dobili 
pristup ovim shemama i sposobni su izraditi ove uređaje zabrinuti su za to da to nastave naprijed. Kolege koji su 
bili blizu gotovih operativnih letjelica i još dvoje koji su ih zapravo odletjeli u svemir Vlada je promptno 
zaplijenila kao "pitanje nacionalne sigurnosti". Nekoliko nas sada ima ove planove i htjeli bi to iznijeti u javnost. 
Je li došlo vrijeme da izgradimo te brodove i da o tome obavijestimo javnost? 

- Tonitore, znate da će vaše elite pokušati ovladati tehnologijama za koje smatraju da su u suprotnosti s 
trenutnim ekonomskim i energetskim modelom, pa će uvijek postojati rizik od najave nečega što stvara 
sukob interesa sve dok ne dođe do integracije u kojoj će vaše elite definitivno izgubiti tu kontrolu. Ako želite 
znati radi li ovaj sustav, pošaljite podatke u CB i ja ću provjeriti postoji li održivost u ovim projektima. 

 
 

P - Mythi, molim te, ponudiš svoju dopuštenu analizu fizičke faze Zemlje (unutar smjene). Hvala vam! 
 

- Petre, inercijska masa planeta je ogromna, ali se očekuje promjena položaja rotirajuće osi u kratkom 
vremenu jer su unutarnje tekuće mase u velikom kretanju i sve bliže eksteriorizaciji tektonskih praznina, u 
ovo m razdoblju u kojem planet raste 5 posto u promjeru. Ne mogu vam dati datume, ali proces je već u 
tijeku. 

 
 

P - Zdravo Mythi. Zanima me rani razvoj početnih plemena za koja ste rekli da su ovamo dovedena prije oko 
6500 godina. Kako je prijelaz s jednog planeta na drugi za ljude doveden na Zemlju? Možemo li dobiti neke 
detalje? 
Kako se naš razvoj može usporediti s kolonijama razine 0 koje je pokrenula Galaktička Zajednica sa sličnim, iako 
mirnijim plemenima? Koje su glavne razlike u kulturnoj i duhovnoj evoluciji tijekom vremena? Hvala unaprijed. 

 
- Degas, nisam konkretno rekao prije 6500 godina. Humanoidne kolonije razvijene su na ovom planetu prije 
300 milijuna godina. Kada se neko pleme ili humanoidna zajednica fizički prenese, kuma rasa osigurava 
odgovarajuću lokaciju i zaštitu od elemenata planete tako da nova kolonija ima minimum potreban za 
razvoj. Kao što vidiš, postoje mnoge zgrade, zidovi i podzemni objekti koje vaši znanstvenici ne mogu 
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objasniti jer su napravljeni izvanzemaljskom tehnologijom kako bi se osigurali osnovni sigurnosni uvjeti za 
ove kolonije. 
Nakon što su ovdje ostavljene s osnovnom infrastrukturom, kolonije bi nastavile rasti procesom novih 
inkarnacija izravno na planetu. Svaka kultura ima svoje korijene vezane uz svoje porijeklo, ali duhovni razvoj 
je neovisan o samoj kulturi, stvarno je vezan uz osjećaj zajedništva i ljubavi i poštovanja prema svemu što 
može osigurati društveni mir i ravnotežu okoliša. Uzmite si vremena, ako društvo dosegne razinu spokoja i 
razumijevanja, dobit će veći pristup znanju, ponekad preko volontera svoje matične rase koji se sele u ove 
kolonije kako bi pomogli u ovom razvoju. Kada je razvoj osigurao potrebnu prtljagu da se ta zajednica 
premjesti na razinu 1, ona je prebačena na planet koji bi toj zajednici mogao pružiti bolje stanište. U slučaju 
vašeg planeta, Zemlja je prešla na razinu 1 frekvencije i, nakon čišćenja razine 0, postat će kolijevka za razine 
1 i više. 

 
 

P - Mythi, ispričala si nam o čovjeku druge razine koji je uveo red u tvoje društvo, slično našim religioznim 
ličnostima poput zemaljskog Isusa Krista. Čudi me da nitko nije pitao za ime tvog velikodušnog brata 
vizionara! Kako se on zove? Uzviknete li njegovo ime svaki put kad udarite čekićem po palac? 

 
- Jerry, zovemo ga Yonis Veliki prijatelj, i ne... ako udarimo čekićem po palcu, krivimo neučinkovitu drugu ruku. 

 
 

P - Mythi, u videu iz misije Apollo na Mjesecu s tijelom "Mona Lise", na njenom čelu između obrva vidimo 
izrazitu tamnu kvržicu/točku. Ovdje imamo analogiju u hinduizmu. Što je to, nekakav uređaj? Ima li što 
povezano s meditacijom s magnetom na čelu? Možemo li ovdje napraviti nešto slično? 
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- Pavel, ovaj uređaj je dio starog sustava za preživljavanje koji je ugrađen kada je posada imala nadu u 
spašavanje. Držala je svoje tijelo u stanju hibernacije. Na ovoj slici su spojne cijevi sa sustavom već bile 
odspojene i jedinica više nije radila, iako su ti sustavi opstali nekoliko godina, pa više nije bio od koristi 
u slučaju ove posade od prije milijun i pol godina. 

 
- Pa prijatelji, trebao bih biti dostupan za dodatna pitanja za otprilike 3 tjedna, i nadam se da će CB biti 
dostupan za novi susret prije toga. 

 
 
 

Video 157 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset sedmi – rujan, 2018. 
 

- Prijatelji, puno se zanimljivih stvari događa upravo sada. Veliko kretanje svemirskih letjelica u sustavu 
koje sudjeluje u akcijama podrške GZ akcijama i komercijalnim zalihama sa Tausom, s najvećim dokovima 
blizu 

Sunca, Jupitera, Saturna i Neptuna. Nove dozvole za iskorištavanje sirovina na ovim nenaseljivim planetama 
se događaju s obzirom na novu kategoriju koju postiže vaš solarni sustav. Sve to kretanje mogu vidjeti i 
zabilježiti vaši astronomi amateri jer službene zvjezdarnice neće javno objaviti nikakav zapis. Činjenica da je 
Mars kozmopolitski, prisutnost Tausa kao stalnog člana sustava, priprema Venere da ubrza svoje hlađenje i 
nadograđena planeta Zemlja, znači da postoje tri naseljene planete i jedna u treningu, u relativno malom 
sustavu poput ovog. Ova činjenica postavlja Sunčev sustav na složeniju razinu i pod mnogo sveobuhvatniju 
razinu nadzora od strane GZ. Vaši će agenti upotrijebiti sva sredstva kako bi osigurali da ove informacije ne 
budu dostupne javnosti dok se ne provedu planirane strategije kontrole i potčinjavanja koje žele održati. No, 
u tom su trenutku pod velikim pritiskom GZ inicijativa na mnogim frontovima. Na priobalnim otocima Japana 
testirana je jedna od "katastrofa koje je stvorio čovjek", potaknuta stotinama tona konvencionalnog 
eksploziva kamufliranog u oklopnom brodu koji je namjerno potopljen kao običan teretnjak. Ovi detalji koje 
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otkrivam javno su vlasništvo Arkturijanaca i Plejadinaca iz baze na Antarktiku pa ne vidim nikakvu zapreku za 
spomenuti. Od sada s našom kolonijom na Marsu mi iz Mantuka više se ne smatramo jednostavnim "stranim 
dobrovoljačkim jedinicama" jer smo sada lokalni stanovnici ovog Sunčevog sustava kao što ste vi Zemlja. To 
mi daje priliku da govorim malo otvorenije, a da ne prolazim kroz čitave GZ liste koje je naša flota prije 
prolazila. 

 
- Konkretno na vašem planetu, promatrate i svjedočite postupnim promjenama koje se događaju, planet više 
nije u potpunosti u inercijskoj samokontroli, u kojoj je bila tisućama godina, a ta će se činjenica osjetiti u 
vremenskom razdoblju, da se priroda planete rješava sama od sebe. Manifestacije prirode osciliraju jer ovise 
o unutarnjim varijablama i varijablama koje stvara sam Sunčev sustav. Klima koja ovisi o vašim oceanima i 
vašim strujama je zbrkana u ovom trenutku dijametralnog rasta, i generirat će nasumične atmosferske 
poremećaje u puno većem volumenu i intenzitetu nego što ste imali. Budite oprezni u svojim regijama jer su 
to neizbježni uvjeti dok planet ne postigne novu ravnotežu. 

 
Pitanja: 

 
P - Mythi, budući da Mjesec ima slabo geo-magnetno polje, zašto se u određenim točkama na površini nalaze 
magnetske točke s vrlo jakim poljima koja znanost ne može objasniti? 

 
- Alfredo, Mjesec u svom nastajanju tijekom tekućeg stanja koji neuredno kruži oko Zemlje, privukao je 
tijekom svog hlađenja metalne materijale sastava kompaktnije na površinu. Ovi veliki akumulirani stupovi 
onoga što nazivate "rijetke zemlje" kao vrsta neodima, u kombinaciji s drugim željeznim rudama, su nekoliko 
kilometara dugi ispod površine, i ti metalni tornjevi formirali su te točke jakih magnetskih polja na nekim 
točkama na površini Mjeseca. Mjesec sadrži veliku količinu rijetkih metala koji su se spojili s velikim 
mjesecom lutajućeg planeta koji je udario u planet Zemlju, što je uzrokovalo njegovo stvaranje. 

 
 

P - Mythi, između 9. i 10. ovog mjeseca imali smo prolaz mjeseca ispred Sunca iz kuta vidljivog SDO sondom, a 
ta ista sonda snimila je prolaz sličnog promjera koji prelazi Sunce u suprotnom smjeru nekoliko sati kasnije. 
Možete li rasvijetliti što bi moglo biti? 

 
- Carlose, neki veliki kružni svemirski brodovi Aldebarama parkirani su pored Sunca u ovom razdoblju, a 
prema naznačenom smjeru nalazila se sjena jednog od njih koji je registriran da se približava vašoj sondi. CB 
mi je pokazao još jednu fotografiju još jedne vaše sonde, gdje je slika jedne od njih registrirana parkirana 
blizu vašeg Sunca praćena mnogim službenim svemirskim brodovima iz drugih flota. 

 

                          



 

470  

    

- Ove će letjelice raditi na manipulaciji Venere u njenoj novoj orbiti, služeći kao usmjerena protuteža kako 
bi se izbjegli utjecaji orbite na druge planete u sustavu. 
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P - Mythi, tko su bića zvana "Ljudi u crnom" koja potiskuju dokaze o NLO-ima i Sasquatchu i još mnogo toga? 
Jesu li oni zemljani iz naše vlastite vlade? Ili su to humanoidni roboti kojima zapovijedaju sivi ili reptiloidi? 

 
- Joe, ovo su agenti iz vaše vlastite vlade, kojima ne zapovijeda nijedna druga rasa. 

 
 

P - Mythi, kao društveni znanstvenik 5. razine, koje su vaši ljudi smatrali najboljim tehnikama za prevladavanje 
ponašanja ovisnosti u društvima razine 0? Pogotovo s prestankom cigareta ili alkohola? I još jedan veliki 
problem za mnoge je ovisnost o televiziji i ostalim holivudskim jelima; kako bi bilo da ih svladamo? I pristranost 
normalnosti također? 

 
- Thomase, umjereno korištenje dima i pića zapravo nije problem, mnoge rase drže slične običaje. Problem su 
zlostavljanja uzrokovana socijalnom neravnotežom i depresijom koju to izaziva kod najosjetljivijih. Utjecaji 
koje nameću vaše dominantne klase s pristranim filmovima, stvar je zdravog razuma u prosuđivanju ovih 
informacija. Svatko je slobodan razvijati svoje vlastite koncepte, a što je veće individualno znanje stečeno, 
koncepti će više tumačiti univerzalističku stvarnost. Svjetlo može osvijetliti, zasljepljene ili slijepe, ovisi o 
tome koliko su pripremljene oči promatrača. 

 
 

P – Mythi, što smatraš našim najvećim postignućima kao vrste ovdje na Zemlji? 
 

- Jerry, ja kao najveće postignuće od 34 posto sadašnje populacije vidim svijest koju su deseci etničkih grupa 
dosegnuli na sličnoj razini u kratkom vremenu, ne baš uobičajenu činjenicu. Ako vaše pitanje ima 
tehnološku konotaciju, kažem da prosječujete sve kolonije nulte razine na pragu prelaska na razinu jedan, ni 
više ni manje. 

 
 

P – Mythi, koja je minimalna dob za punoljetstvo u vašem društvu? Postoji li nešto u vašem društvu što se 
u našem društvu smatra tabuom? Možete li nam reći nešto detaljnije? 

 
- Nikhil, u društvu od prvog i višeg nivoa, prijelaz s djeteta na odraslu osobu se događa mnogo manje 
uočljiv osim zbog fizičke veličine i spremnosti za upoznavanjem noviteta. Ako je vaše pitanje seksualno 
sugestivno, oni su u potpunosti svjesni jesu li ili ne seksualno povezani sve dok ne budu definirani u vrsti 
aktivnosti koje biraju za svoju karijeru. Traže suživot prema ravnoteži mentalnog razvoja, a ne baš prema 
anatomskim detaljima, odnosno mogu doživotno živjeti zajedno kao par učenika, a ne kao "učitelj i učenik" 
gdje samo jedan daje i drugi samo primaju. Ravnoteža vodi do sreće, pa je ovo koncept po kojem se lako 
formira više srodnih duša. 

 
 

P- Mythi, kakav je tipičan pristup GZ-a pri otkrivanju nove vrste civilizacije visoke razine s funkcionalnom vladom 
i društvom koje nema pojma o Galaktičkoj Zajednici, i ima li GZ vrstu izviđačkih misija koje idu u nepoznate regije 
koje bi GZ poželio okupiti Intel? 

 
- Markus, GZ kao cjelina pokriva unaprijed definirana "fizička" područja, ali postoje inteligentne sonde koje se 
pokreću u nepoznatim regijama kako bi uhvatile signale civilizacija i komunicirale s njima na njihovim 
dijalektima u stvarnom vremenu. Ako je civilizacija dovoljno napredna, bit će katalogizirana za 
implementaciju kontakta kada ta regija ima mogućnost biti dodijeljena novom regionalnom GZ-u koji će se 
stvoriti. Širenje GZ pokrivenosti događa se neprekidno, od provedbe promatranja u kolonijama nulte razine 
kao i na planetima s civilizacijama u ravnoteži ekvivalentnoj razini jedan ili više. Procjenjuje se da će se za 2 
milijarde godina postići 

pokrivenost koja se može nazvati "univerzalnom" s obzirom na civilizacije koje ga naseljavaju. 
 



 

472  

 
P - Zdravo Mythi, koja je svrha Dolmena? Masivne kamene građevine s malom okruglom rupom. Tko ih je i kada 
sagradio? Ima li smisla meditirati u njihovoj blizini? Hvala vam. https://yandex.ru/images/search?text=Dolmens 

 

 
- Pavel, nisam siguran da sam to spomenuo, ali ove stijene su iskopane "snopovima energije" i montirane su 
antigravitacijskim tehnikama od strane bivših istraživača svemira, koristeći bizarnu arhitekturu koju su 
zahtijevali regionalni domoroci, da im daju obranu od napada životinja i da prežive hladnoću koja je 
zavladala tim krajem u tim vremenima. To je bilo u vrijeme "sabljastih zuba" među drugim velikim sisavcima 
mesožderima jer je zahlađenjem regije prirodna lovna ravnoteža ovih životinja doživjela naglu promjenu. Oni 
su relikvije vašeg takozvanog "kamenog doba", ali nemaju apsolutno ništa nadnaravno što se može koristiti 
kao sredstvo meditacije ili bilo koje drugo. 

 
 

P – Mythi, možeš li elaborirati tko je i kako ubrzano širenje populacije na Marsu u koloniji ljudi i reptiloida? 
 

- Vidite, mješovita kolonija koju vaše elite održavaju na Marsu je reptilska odgovornost i mi nemamo 
izravan pristup točnom senzusu, ali u posljednje vrijeme se stalno šire i primaju sve više stanovnika. 

 
 

P - Mythi, smije li se elitama koje bježe na Mars prakticirati svoje užasne rituale kao na ovom planetu? Ako 
je tako, zašto je to dopušteno? 

 
- Andrew, kao što sam spomenuo, vaše su elite dio mješovite kolonije kao "agregati" Reptiloida, i to ih čini 
problemom posebno za njih kao suverenu rasu koja brine za svoje poslove. Ono što se događa unutar 
njihovih objekata nije povezano s atributima regionalne GZ. 

 
 

P - Dragi Mythi, kako se umjetnošću bave naša svemirska braća? Koje je njegovo značenje i važnost u svemiru? 
Je li to samo pojedinačni "hobi" ili postoje poznati predstavnici lijepih umjetničkih djela, koji ukrašavaju domove 
ili druga mjesta kao ovdje? Rade li se krugovi u žitu i u drugim dijelovima svemira? 

 
- Andri, umjetnost postoji na svim razinama postojanja, bez obzira na rasu, humanoidnu ili ne. Postoji 
trgovina između planeta različitih galaksija, uključujući i područje umjetničkih predmeta. Predmeti isklesani u 
egzotičnim materijalima, boje koje reagiraju na dodir ili svjetlost, hibridizacija živog egzotičnog cvijeća, koji 
komunicira mirisom i bojom i koji reagira na dodir ili na moždane valove, kao što vidite, puno je toga u 
području umjetnosti dostupno po svim galaksijama. Ništa specifično ili "trendi" nema sve za sve trendove. A 
o krugovima u žitu postoje naseljeni i nenaseljeni planeti s idealnim površinama na koje se mogu izvesti, pa 
čak i postoje planeti na kojima je gotovo nemoguće pronaći mjesto koje više ne sadrži neki dizajn koji je neka 

gostujuća rasa izvela tijekom tisućljeća. Zanimljiva mjesta za posjetiti. 
 
 

P - Mythi, kako se ispravno upravlja kvantnom fizikom da bi se postigao određeni cilj? U kakvom stavu, osjećaj ili 
način razmišljanja u kojem moramo biti, da bi kvantna energija manipulirala materijom? Možete li, molim vas, 

https://yandex.ru/images/search?text=Dolmens
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detaljnije razraditi sve ovo na praktičan način kako bismo sada mogli rutinski ispravno eksperimentirati s 
kvantnom mehanikom? Hvala vam. 

 
- Davide, teško je objasniti tehniku koju biste mogli protumačiti kao "jednostavnu". Kvantna manipulacija 
uma izravna je posljedica oslobađanja moždanih funkcija. To se događa u različitim fazama razvoja i 
povezano je s genetskim promjenama svojstvenim podizanju razine rase. Za one koji već imaju neku 
aktivaciju, jednostavna vježba koja može poslužiti kao početni trening je sposobnost promjene smjera malog 
plamena unutar posude bez "kretanja zraka". S vremenom treninga osoba s određenom kontrolom kvantnih 
sposobnosti mogla je natjerati plamen da prati ritam pjesme, povećavajući se, smanjujući se i naginjajući se 
na bilo koju željenu stranu. Na razini vaše prosječne cerebralne aktivacije, malo bi ljudi moglo razviti ovu 
karakteristiku. 

 
 

P - Ljudski genom ima 4000 poznatih nedostataka kao što su skolioza i spina bifida. Svaki čovjek nosi oko 50 
od 4000 mana. Jesu li nedostaci stvoreni namjerno i zašto ih ima toliko? 

 
- Paul, humanoidni genom na vašem planetu može se smatrati "patchworkom", ušivenim s vremenom i 
skupljajući urođene nedostatke . Uz tu činjenicu, bili ste kriminalno izloženi eksperimentima u svojim vodama 
i hrani povećavajući razinu propusnosti vaših genoma. To se može ispraviti samo kada imate pristup 
strukturalnim procesima detoksikacije koji se mogu primijeniti kada je planet već dio GZ, nažalost ne prije 
toga. 

 
 

P - Molim vas, Mythi, u vezi svih kontroverzi oko slijetanja na Mjesec, možete li nam reći odakle je 
polijetala druga posada misije (ona koja se žrtvovala)? 

 
- Uroše, poletjeli su iz baze u bivšem SSSR-u, jer su sve misije bile zajednički pothvat SAD-a i SSSR-a, 
uz suglasnost i suradnju svih uključenih elita. 

 
 

P – Mythi, možeš li nam, molim te, reći kakve su to pulseve i tko ih emitira očito s Antarktika? 
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- Urosh, baza na Antarktiku izvršila je korekcije geomagnetske mreže kako bi se svele na minimum 
katastrofalne posljedice, s ciljem stabilizacije ekstrema tijekom ove geološke promjene kroz koju planet 
prolazi. To su blage promjene, ali pomažu u zaštiti zajednica od ozbiljnih štetnih posljedica. To je neutraliziralo 
neke akcije planirane od strane vaših elita u umjetnom proširenju i korištenju prirodnih katastrofa 
predviđenih u svrhu depopulacije cijelih regija. Mnogo je učinjeno predviđanjima obavještajne službe 
Antarktičke baze. 

 
 

P - Mythi, postoje vijesti o ogromnoj pješčanoj oluji koja se događa na Marsu, za koju istraživači sumnjaju da bi 
mogla trajati mjesecima. Utječe li to na kozmopolitske zajednice na Marsu? https://www.youtube.com 
/watch?v=JcMpO4Tn0UE 

 
- Wilhelme, sve su ove oluje događaji predviđeni tijekom atmosferskih promjena na Marsu, zagrijavanje 
područja i slojeva atmosfere stvarajući jake koprene u izjednačavanju tih promjena temperatura. Sve 
zajednice koje su tamo instalirane poduzele su mjere predostrožnosti s poljima sile izolirajući područja koja su 
željela održavati čistima od pijeska i pare. 

 
 

P - Mythi , ovdje u Izraelu imamo stranicu koja na hebrejskom zove Gilgal Refa'im ili Rujm el-Hiri na arapskom. 
To su ogromni kameni krugovi (koji se najbolje vide iz zraka) koji se procjenjuju na 5000 godina. Možete li nam 
reći nešto više o njihovom pravom podrijetlu i namjeni? Hvala vam. 

 

 
- Yuval, mnogi crteži i osnovne strukture napravljeni su na ovome i na drugim planetima, neki za zabavu, 
drugi za darivanje lokalnim domorodačkim zajednicama tog vremena. Određene strukture poput ove nisu 
katalogizirane jer nisu predstavljale ništa kulturno relevantno za registraciju. No po dizajnu izgleda kao 
nedovršena kapsula za zadržavanje životinja koje love reptiloidi, jer postoje na drugim planetima za lov, ali bi 
morali biti puno stariji od ove procijenjene starosti. 

 
- Prijatelji, trudit ću se dolaziti češće odgovarati na vaša pitanja, biti dobro i uvijek spremni za događaje. Uvijek 
ćemo biti ovdje. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=JcMpO4Tn0UE
https://www.youtube.com/watch?v=JcMpO4Tn0UE
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Video 158 

 
Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset osmi – studeni 2018. 

 
- Bok prijatelji, oprostite na kašnjenju. U kratkim trenucima u kojima sam komunicirao s CB-om, nisam mogao 

odvojiti vrijeme da mogu mirno odgovoriti na pitanja. Mnogi poslovi koji se obavljaju istovremeno u vašem 
solarnom sustavu oduzeli su puno vremena svima koji su uključeni. Kao što vaši astronomi amateri mogu 
shvatiti, uz događaje koji se događaju na svim planetima sustava, Venera je posebno u testovima u novoj 
orbiti i u punom razvoju nove atmosfere, a pored toga specijalizirani timovi za faunu i flore već su započeli s 
radovima naseljenosti područja koja će početi generirati sustav obnovljive prirode novog konteksta 
planeta. Mnogo se oceanske vode već prenosi tamo kako bi se ubrzao proces hlađenja površine. Tijekom 
ove iduće godine vaša znanstvena zajednica će morati puno toga objašnjavati vašem društvu općenito, jer 
neće moći dugo skrivati te promjene. 

 
- Na vašoj planeti, kao što vidite, vaše elite sve više gube kontrolu nad državama i razotkrivaju se u svojim 
idiosinkrazijama, prijetnje ratovima i sukobima postupno se smanjuju pritiskom i djelovanjem GZ, 
reguliranjem atmosferskog pristupa nuklearnom oružju, jer vaše vlade već imaju osjećaj problema s kojima 
će se planet suočiti u ovim prirodnim promjenama koje su u tijeku. Reakcije koje su mnogi prvi put primijetili 
u vašoj atmosferi i oceanima postat će sve bizarnije sve dok se ovaj adaptivni ciklus planete ne završi. 
Kašnjenje ovih događaja koje je osigurao GZ, nastalo je zbog uključivanja Tausa u sustav, i održivosti Venere 
za nove kolonije u budućnosti. Sada je planet Zemlja po svojoj prirodi, baš kao što je Mars u procesu 
stabilizacije svoje nove stvarnosti. 

 
Pitanja: 

 
P - Dragi Mythi, ja sam djevojčica od 5 i pol godina, rođena krajem siječnja 2013., šaljem ovu poruku koristeći 
pomoć svojih roditelja. Prema onome što ste rekli prije nego što sam se uopće rodila, ja i oko 700 milijuna 
djece, rođene nakon 21.12.2012. godine, imamo učestalost razine 1 ili više. Većinu nas odgajaju roditelji s 
učestalošću razine 0 plus ili čak 0 minus. Kako bismo trebali promijeniti status quo po ovom pitanju? Bilo koji 
savjet ili smjernica nama, novoj djeci nove Zemlje, bit će zadivljeni! 

 
- Nicolechee, ono što vam mogu savjetovati je da koriste puno razumijevanja prema onima manje 
perceptivnim, odnosno, ako su vaši rođaci na razini cerebralne aktivacije inferiorniji od vaše, pokušajte to 
iskoristiti u svoju korist pokušavajući pokazati svoje istine bez sukoba s njima. Ponekad misija neće biti laka, 
ili čak može biti neproduktivna, ali važno je da svoju svijest zadržite izvan društvenih detalja kojima ste 
podvrgnuti u obiteljskom kontekstu. S inteligencijom i dužnom poniznošću sigurno ćete postići svoje ciljeve. 

 
P – Mythi, spomenuli ste; "Vi ćete za vas upravljati novim društvom", pa se čini da imamo informacije koje bi 
mogle biti od najveće važnosti. 

 
http://www.paulstramer.net/201...with-judge-anna-von 
reitz.html http://www.paulstramer.net/201...step-by-step-
emancipation.html http://www.paulstramer. net/201...ed-
totally-different-kind.html 

 
Što možete podijeliti i koliko je važna ova vrsta informacija za razumijevanje i nastavak? 

 
- Vidite, Shyner, trend društvenog razvoja trebao bi biti da država bude samo upravitelj resursima, jer država 
jest i uvijek će biti loš menadžer poduzeća. Informacije koje ste spomenuli označavaju svijest koja se širi u 

http://www.paulstramer.net/201...with-judge-anna-von%20reitz.html
http://www.paulstramer.net/201...with-judge-anna-von%20reitz.html
http://www.paulstramer.net/201...step-by-step-emancipation.html
http://www.paulstramer.net/201...step-by-step-emancipation.html


 

476  

društvima, a što je zdraviji i transparentniji sustav koji upravlja resursima zemlje, to društvo može biti 
pravednije u podjeli resursa, tako da svi imaju razinu koja osigurava sredstva potrebna za individualni razvoj 
bez razlike. 

 
Važnost izbora čelnika za vođenje države je od najveće važnosti kako sustav ne bi bio krivo predstavljen 
osobnim ideologijama, on mora biti cjelovita osoba i s intelektualnim kapacitetom kompatibilnim s 
funkcijom koju namjerava obavljati. 

 
Neću ulaziti u meritum onoga što je ova ili ona osoba rekla kao osoba koja je citirala, jer postoje i regionalni 

trendovi, ali općenito ukazuje da su izlazi dobro poznati, važan je pritisak društva da se pristojnost provodi 
se na svim razinama u upravljanju javnim resursima. 

 
 

P - Mythi, postoji li ikakva mogućnost da se naš planet ujedini, sruši trenutnu društvenu strukturu i proslavi "dan 
uzašašća" prije "točke prijeloma" planeta? ili će promjene planeta biti dominantni uzrok kolapsa naše sadašnje 
društvene strukture? 

 
- Jose, kao što sam rekao Shyneru, prijelomna točka ovisi samo o vama. Kada se nacije počnu rješavati 
okova koje nameću vaše elite, zdrava zajednica nacija postupno će spojiti razlike i učiniti planet 
kohezivnijim. 
Očekivao se "Dan Uzašašća" za planet Zemlju. Kako se stvari odvijaju, velika je šansa da će se otvoreni 
CG kontakti dogoditi sljedeće godine. 

 
 

P - Mythi, koja je bila misija i rasa letilice velikog trokuta uočenog u Phoenixu, Arizona 13. ožujka 1997.? 
Zašto polje nevidljivosti nije funkcioniralo? Koja je bila prava veličina letjelice? 

 
- Mikhael, kao što sam već rekao, mnoge rase koriste trokutasti oblik na sekundarnim brodovima. Postoje 
trokutasti brodovi od 50 metara do dužine od nekoliko kilometara, ovisno o namjeni. Svemirska letjelica 
Camelopardalis-a kružila je ovdje, kao i nekih drugih humanoidnih rasa, a kako se dimenzije jako razlikuju, 
ne mogu točno odrediti veličinu ovih uočenih jedinica. Trenutačno postoji određena popustljivost u 
održavanju nevidljivosti, jer u određenim područjima može doći do udara zrakoplova ili ptica, ali s obzirom 
na blizinu izravnog kontakta sa planetom, neke rase namjerno izlažu svoje brodove kako bi pokazale da su 
tu i uzrokuju određeni pritisak na vlasti da otkriju relevantne činjenice svojim sugrađanima. 

 
 

P - Mythi, ranije si objasnio kako bi komad neutronske zvijezde promjera 2 metra ostavio uništenje za sobom 
ako bi prošao kroz Sunčev sustav, ali prema istim fizikalnim i matematičkim teorijama koje ste spomenuli, 
eksplozivno bi se proširio i započeo proces beta raspadanja u protone i elektrone. Koja bi bila fizička pojava ili 
sila koja sprječava širenje neutronske zvijezde i beta raspadanje, ili smo vas pogrešno shvatili? 

 
- CaptainSnuggle, kada atom izgubi svoj unutarnji prostor, elektroni kruže u orbiti vrlo blizu jezgre protona 
i neutrona, to drastično smanjuje fizičku veličinu atoma, ali težina materije ostaje ista. Velika gustoća ovih 
atoma stvara vrlo jaku silu gravitacije skupa koja ih održava kohezivnima. Jednom kada atom ima svoje 
smanjene prostore, on se prirodno ne raspada, odnosno ne degradira. Samo interakcija prolaska kroz crnu 
rupu mogla bi neutronsku zvijezdu ponovno pretvoriti u energiju. 

 
 

P - Mythi, može li se ugljen koristiti kao sirovina za stvaranje prilagođenog novog elementa? 
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- Wizaurad, ugljen u aktiviranom stanju gotovo je u potpunosti ugljik, a ugljik je osnovni materijal za niz 
proizvoda. Ugljen može imati svoju molekulu modificiranu kvantnim programiranjem, ali tada formiranje 
novog elementa za vaš periodni sustav ne bi bilo moguće jer će atom ugljika uvijek biti osnovni element za 
sastav mnogih drugih materijala, od ugljena do dijamanta. 

P - Mythi, koje je središte svake galaksije? Je li to supergigantska zvijezda ili divovska crna rupa? Teleskop Hubble 
otkrio je crnu rupu i nuklearnu divovsku zvijezdu u središtu galaksije. Hvala vam. 

- Fauzi, razlikuje se od galaksije do galaksije. Središnji element koji oko sebe drži kozmičku i planetarnu 
materiju samo treba biti izvor velike gravitacijske sile, bila to superzvijezda ili crna rupa. Najčešći su 
agregati koji kruže oko crnih rupa svojom velikom gravitacijskom silom u bilo kojem smislu, usisavaju ili 
izbacuju materiju između pomoćnih univerzalnih ravnina. 

P - Dragi Mythi, zašto je nebula Crveni trg tako savršeno simetrična? je li ovo zasnovano na istom konceptu 
koji ste nam rekli o KIC-u 8462852 ili nečem drugom? Hvala vam. 

- Ne Nikhil, nema inkapsuliranih nebula, dapače nije simetrična kao što se vidi na slici, to mora biti 
djelomično proizvod korištenih leća ili senzora, uzrokovano velikom udaljenosti i velikom svjetlinom. Ponekad 
se simetrije događaju zbog rijetkih čimbenika, ali ovaj prikazani slučaj ne bi bio jedan od njih. 

P - Mythi gdje je mjesto slijetanja sonde INSIGHT koja je navodno sletjela na Mars? 

- Urosh, izgleda da stvarno vjeruješ da je bilo koja sonda lansirana sa vaše planete na Mars u posljednje 
vrijeme. Doista, desetljećima prije potpisanih sporazuma s reptiloidima slane su sonde koje su kružile oko 
Marsa snimajući i analizirajući planet, ali nakon dogovora više nisu bile potrebne jer su domaćini sa svojim 
uslužnim brodovima stigli na Mars za nekoliko minuta. Ove "istraživačke jedinice", kada je to prikladno, 
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tehničko osoblje kolonije jednostavno postavlja na neko odabrano mjesto kako bi ovdašnjoj znanstvenoj 
zajednici poslali podatke koji nevino podupiru sve ove inscenacije. Nemojte se sramiti zbog toga, ali znajte 
da tehnologija koju koristi njihova humanoidna zajednica iako ne prima tehnološki prijenos od svojih 
reptilskih domaćina, je barem 60 godina ispred onoga što imate danas. Tehnologije i izumi razvijeni na 
vlastitom planetu, koji su namjerno izostavljeni iz javnosti, a danas se tamo široko koriste. 

P - Mythi, 10.09.2018. obilježavamo 8 zemaljskih godina od vašeg prvog susreta s kapetanom Billom. Puno smo 
naučili od vas, ali što ste naučili o nama kao profesionalnom biheviorističkom znanstveniku? Štoviše, kojem 
vremenskom razdoblju odgovara ovih 8 godina u vašem mjerenju vremena? Mythi, hvala ti što si se te noći 
odlučio razgovarati s kapetanom Billom na obali, za sve znanje koje si nam dao i za tvoje neograničeno 
strpljenje, jer su neki od nas, uključujući i mene, imali uspone i padove tijekom svih ovih godina! 

- Prijatelju Todore, već duže vrijeme pratiš naše razgovore. CB je do sada imao potrebno strpljenje da sudjeluje 
u mom istraživanju kontakta s ovom kolonijom, koja je, kao što sam već spomenuo, bila najheterogenija 
kolonija koju sam ikad proučavao. Ono što sam primijetio kao znanstvenik je da ste razvili daleko veću 
prilagodljivost od bilo koje druge kolonije nulte razine koju sam imao priliku proučavati. Snaga prilagodbe 
dovest će do toga da ova kolonija postane puno aktivnija i sudjelujuća članica zajednice kada se konačno 
integrira, a zemljani bi doista mogli biti referenca za nove, heterogenije razvoje, uzimajući u obzir konačnu 
kvalitetu u formiranju kolonije razine jedan su prilagodljivije, počevši od ovdje uočenih obrazaca. 

P - Mythi, kako to da su plemena raštrkana diljem našeg planeta ostala tehnološki nerazvijena, a ostala 
"progresivna" društva vrlo napredna u odnosu na njih? Je li to zato što su neke svemirske zajednice dale veće i 
intenzivnije smjernice svojim zasijanim kolonijama ovdje na Zemlji? Ako je tako, kako to da druge vanzemaljske 
zajednice nisu vodile svoje potomke na sličan način? 

- Savo, izolirana plemena potječu iz drevnih eksperimenata koji su izvozili neandertalce između ostalih, na 
planete slične starosti, jednostavno radi eksperimentalnog razvoja. Prije između 160.000 i 20.000 godina 
nije bilo kontrole nad genetskim pokusima koje su ovdje radile brojne rase, što je dovelo do širenja 
bjegunaca ili nomadskih divljačkih skupina u šumama, te su tako ostale namjerno izolirane od ostalih 
društava. 

P - Bok, Mythi! Na internetu je došlo do curenja informacija, a objavljeni su i video materijali. Kaže da je 
1970. projekt je kreiran Red Sun, koji je 1973. godine poslao astronaute na Mars. Let je bio u jednom smjeru. 
Ako su ove informacije točne, recite nam o tome? 

- Da Maksud, u tom periodu je u orbitu Marsa postavljena jedna vrsta svemirske stanice i stanovnici su se 
mogli sondom spustiti na planet, ali se nisu vratili. Samo su snimali i slali analitičke podatke i nakon nekoliko 
dana ušutkani. Ovo je bila misija slična upadima na Mjesec, nakon izlaganja zračenju od Van Allen polja, 
znali su da više neće biti povratka. Tijekom šezdesetih i sedamdesetih godina INASA-e je izvela tri 
jednosmjerne ekspedicije na Mars. U sljedećem desetljeću potpisan je sporazum s reptilianskim 
predstavnicima. 

P - Mythi, kao "poklon susjedu dobrodošlice" imate li neke informacije za koje smatrate da su važne za 
dijeljenje, ali prije prema propisima Galaktičke zajednice niste mogli podijeliti, a sada možete? 

- Abrahame, kako se događaji događaju, mogu mirnije analizirati u izvješćivanju, ali moramo promatrati 
zahtjeve GZ u cjelini, u odnosu na informacije koje bi mogle izazvati negativne učinke u ovom konačnom razvoju 
kolonije. Ali sigurno ću vas držati što je više moguće upućenima. 
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P - Mythi, mnogi znanstvenici su pokušali objasniti stvaranje Marijanskog rova, ali nažalost nisu uspjeli jer 
istraživački uređaji i podmornice otkazuju na takvoj dubini; Možete li nam reći kako je nastao Marijanski rov 
i kakav život tamo živi? 

- Baru, ponorska zona Marijanskih rovova bila je deformacija tektonskih ploča gdje se jedna nije preklapala 
s drugom, već su se obje preusmjerile prema dolje i potonule u tekuću magmu tvoreći ogroman ožiljak. 
Ondje žive tisuće oblika života uz odsutnost prirodne svjetlosti koristeći samo bioluminiscenciju, uključujući 
neke goleme tuljane, velike hobotnice i lignje koje žive u velikim špiljama s džepovima zraka koji nastaju 
isparavanjem vode, uzrokovane toplinom vulkanske lave u nižim slojevima. Postoje tri zatvorena grada 
instalirana u toj dubokoj regiji koju održavaju Arkturijanci, gdje mnoge rase vrše eksperimente i drugi 
znanstveni turizam. 

P – Mythi, živim u Kaliforniji skoro 40 godina i nikada nisam doživio šumske požare ove veličine. Je li ova 
sezona požara nenormalna ili zbog okolnosti malo proračunatija i zlokobnija? 

- Andrija, ništa se ne može točno reći, ali postoje skupine koje pokušavaju povući stanovništvo velikih područja 
sa zapadne obale tog teritorija s navodnom namjerom "spašavanja života" jer vjeruju da će regija potonuti u 
milijune smrti. Ne mogu potvrditi ove činjenice, ali postoji mogućnost da se ne radi samo o prirodnim 
događajima u ovom ili onom obliku. 

P - Dragi Mythi, možete li nas prosvijetliti hoće li se stanovništvo Sjedinjenih Američkih Država smanjiti za 
100 milijuna do 2025. prema ovim projekcijama/prognozama? Je li to vjerojatno da će se dogoditi?? 

- Jappa, ove projekcije, iako alarmantne, temelje se na činjenici da su SAD do 2025. morale doživjeti velike 
teritorijalne transformacije. Na tom području planiraju se tektonske promjene i vulkanizam, ali to još nije 
javno objavljeno jer je vaša znanstvena zajednica trajno vezana uz vladu. To će, osim što će dio stanovništva 
tjerati na sjever ili jug, uzrokovati gotovo potpuni zastoj gospodarstva. Oni su prirodni fenomeni koji će se 
prirodno dogoditi tijekom ovog sadašnjeg tektonskog preuređivanja. 
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- Prijatelji, vaše vlade su itekako svjesne događaja koji se događaju i koji bi se mogli dogoditi u bliskoj 
budućnosti i možda će otvorenije najavljivati vanzemaljske aktivnosti dajući više informacija, ali vjerojatno 
sa tendencijom usađivanja straha prema nama, čak i znajući da smo mi radeći samo za dobrobit ove kolonije. 
Budite oprezni na izjave svojih vladara. Budite svi dobro. osim što će tjerati dio stanovništva na sjever ili 
jug, prouzročit će gotovo potpuni zastoj gospodarstva. Oni su prirodni fenomeni koji će se prirodno dogoditi 
tijekom ovog sadašnjeg tektonskog preuređivanja.  

- Prijatelji, vaše vlade su itekako svjesne događaja koji se događaju i koji bi se mogli dogoditi u bliskoj 
budućnosti i možda će otvorenije najavljivati vanzemaljske aktivnosti dajući više informacija, ali vjerojatno 
sa tendencijom usađivanja straha prema nama, čak i znajući da mi samo radimoi samo za dobrobit ove 
kolonije. Budite oprezni na izjave svojih vladara. 

Budite svi dobro. 

Video 159 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto pedeset deveti – siječanj 2019. 

- Bok prijatelji! Puno posla, a malo vremena za drage prijatelje. Skladište koje se nalazi u Sjevernoj Americi 
za otpremu tereta i ljudi u koloniju na Mars bilo je vrlo zauzeto tijekom ovog razdoblja. Čini se da u zadnji 
čas nešto odlučuju koordinatori kolonije. 

- Plejadini i Arkturijanci paze da se nuklearno oružje ne prenese među drugim ratnim tehnologijama na Mars, 
budući da je reptilsku koloniju formalno pozvao GZ da ne prima takve materijale u svoju bazu. Marsom 
upravlja rezolucija, baš kao i na Antarktiku, koja kaže da nijedna od rasa koje tamo imaju baze ne postavljaju 
ratni materijal. Jedino dopušteno oružje je ono ugrađeno na svemirske letjelice kao standard od strane nekih 
rasa, i oružje su energije, a ne nuklearne fisije. 

Pitanja: 

P - Mythi, u misijama poslanim na Mjesec, već ste rekli da nijedna od najavljenih astronauta nije bio tamo, ali 
zašto su svi uzorci stijena za koje se govorilo da su "Mjesečeve stijene" donesene do razdoblja Apolla 17 bili 
se svi pokazali lažnim! Nisu li oni koji su bili tamo skupili prave uzorke da ih donesu? 

- Vidi Davide, možda je nekome nepristojno to reći, ali istina je da su misije koje su zapravo išle na Mjesec 
postavljale instrumente, reflektore, radile analize stijena i podloge, kao i slale rezultate analiza i radio 
fotografije baza i pronađenih predmeta. Ali sva tijela onih koji su dobrovoljno otišli u te misije ostala su na 
površini Mjeseca do danas. Te su misije bile samo jednosmjerne, nisu imale mogućnost poletanja, a još 
manje povratka. Jedina misija koja je razvijena s nekom tehnologijom koja je omogućila povratak astronauta i 
nekog tereta bila je misija koju ste nazvali Apollo 20. 
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- Iskorištavajući činjenicu da govorimo o Mjesecu, on nedavno se eksperimentalno repozicionira radi 
kompenzacije Zemlje za orbitalno preuređenje koje se događa u Sunčevom sustavu, kako bi se kompenzirala 
nova orbita Venere i finalizirala orbita Tausa među nekim drugim nebeskim tijelima koja će biti uključena 
kao elementi periferije. Kutna promjena orbitalne ravnine Mjeseca u odnosu na Zemlju vam je jasna i lako 
uočljiva. Za ovo premještanje koriste se potisnici, a možda ćete vidjeti jako svjetlo na određenim mjestima 
gdje su neki od njih instalirani, i impulse energije koji se mogu pojaviti i nekoliko puta na istim mjestima na 
vidljivoj strani Mjeseca. 
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P - Mythi, je li istina da je Kina spustila sondu na suprotnu stranu Mjeseca i pustila rover za istraživanje i 
znanstvena ispitivanja? 

 
- Alex i Naveen, zapravo su tamo spustili sondu uz vanjsku tehničku pomoć. Ali slike koje su objavljene su 
lažne, možda da ne otkrijemo ono što misle da je vrlo čudno za opću populaciju. Možete biti sigurni da su sve 
fotografije koje navodno ne pokazuju ništa izvan horizonta lažne. Izlika da ovdašnji sjaj ne dopušta da se 
nebo uhvati je potpuna neistina. Fotografije, prema opremi koju trenutno imate, trebale bi prikazati mjesec 
kao na sklopovima koje je CB pričvrstio ispod kako bi ilustrirali kako vidimo lunarni horizont kad god smo 
tamo. Sve osim onoga što vam je predstavljeno ispod je sramotno lažno. 

 
- Naravno da nije slučajno i ta spomenuta kineska sonda koja je poslana na drugu stranu Mjeseca kao 
misija promatranja ovih manevara koji se trenutno događaju. 
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P – Mythi, čitao sam knjigu Stefana Denerdea, gdje on priča da je upoznao ljude s planeta Iarga, komunicirao s 
njima i vidio holografske poglede na njihov planet. Može li ovo biti istina? 

 

- Pa, Natalja, ponekad se dogodi mentalna povezanost s nekom rasom koja promatra nešto u blizini... ali 
nemoguće je definirati porijeklo nasumičnim imenom planeta i, ako se temelji na dizajnu dane rase, 
mogu uvjeriti da niti jedna reptilska vrsta nema uši, a ja ne poznajem niti jednu humanoidnu rasu s tim 
karakteristikama, pa je ta obmana pokrenuta tom činjenicom. 

 
 

P - Mythi, ako Zemlja postupno raste u promjeru i masi, zašto razina mora ne pada, a dani postaju dulji? Jesmo 
li još uvijek u prvim fazama ovog procesa ili postoje balansirajuće sile? 

 
- Vidi Sichi, važan detalj; Zemlja se povećava samo u volumenu, a ne u masi. Kako se materijali otopljeni na 
visokim temperaturama približavaju površini, oni se šire, apsorbiraju plinove i postaju porozni kada se 
ohlade. Stoga, budući da masa ostaje ista, nema značajne promjene u zamahu koja bi mogla promijeniti 
vremenski period rotacije planeta. Oceanske razine mogu rasti ili pasti ovisno o povećanju ili smanjenju suhih 
područja koja mogu rasti ili pasti u skladu s tektonskim pritiscima koji nastaju u procesu. 

 
 



 

484  

P - Mythi, govorili ste o novim vrstama biljaka i životinja, koji će se u bliskoj budućnosti pojaviti na našem 
planetu. Možete li opisati neku biljku ili životinju koja je ovdje već prenesena, ali je naši znanstvenici još nisu 
otkrili? Hvala vam! 

 
- Pavel, tvoje je pitanje složenije nego što misliš. Rase koje brinu o ravnoteži divljeg svijeta i učestalosti 
okoliša, kreću se od bakterija potrebnih za uništavanje određenog onečišćenja, do novih životinja, kukaca i 
biljaka koje će osigurati biološku ravnotežu, a sve ovisi o trenutku. U ovom trenutku planet je vrlo biološki 
neuravnotežen i provodit će se šok tretmani kako bi se postupno vratili u normalu. Oni rade s vrlo složenim 
jednadžbama i samo oni znaju slijed koji bi trebali koristiti nakon što analiziraju okoliš u pitanju. Znamo da se 
puno radi i preformulira, ali nemam subvencije da vas informiram o detaljima onoga što se radi u ovom 
trenutku. 

 
 

P – Mythi, o biomehaničkim jedinicama koje su ostavljene da zaštite određena područja i spriječe pristup. 
Mogu li te jedinice nekome naštetiti ili čak oduzeti život? Što će učiniti ako se iz radoznalosti zapitate preblizu? 
Što će učiniti ako se netko pokuša probiti kroz njih? Zašto jednostavno ne upotrijebite polje sile? 

 
- Shyne, biomehaničke jedinice su samoregenerativne, može ih uništiti ili onemogućiti samo onaj tko ih je 
stvorio. Kada Arkturijanci ili druge rase uključene u čišćenje izvade i uklone ove drevne artefakte ili 
laboratorije, te su jedinice izolirane i potrebne su specifične tehnike rasa konstruktora za njihovo 
deprogramiranje. Tisućama godina nehumanoidne rase htjele su se dočepati određenih vrsta genetskih 
laboratorija humanoidnih rasa, a to je bila instalirana zaštita koja je stvarno odagnala nepoželjne na tim 
mjestima. Oružjem moderne energije ovi laboratoriji i njihove biomehaničke jedinice mogli bi se bez 
problema usitniti u prah, ali oni koji žele iskoristiti prednosti ovih studija i tehnika pokušavaju dobiti 
nedestruktivni pristup u tu svrhu. Tko opeče ruku u vatri i nastavi se pokušavati spaliti do smrti, ne može 
kriviti vatru, ali da svoju glupost što ne shvaća da mu ona ne pripada i da mu nikada neće biti dostupna bez 
pristanka. 

 
 

P - Dragi Mythi, možete li dati dodatne informacije o tome od čega su nastale ove rase i svemirski brod i što 
su radili ovdje i zašto su se dopustili da ih tako jasno i često snimi video? Hvala unaprijed. 

 

https://youtu.be/imwqRPr83is 
 

                                           
 

- Vidi Rene Alejandro, mnoge rase koriste službene brodove u obliku trokuta, kojih oko 12 kruži ovdje kroz 
sustav, ali ono što smatrate da se pojavljuju vanzemaljske glave potpuno je nerazmjerno za ovu vrstu 

https://youtu.be/imwqRPr83is
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letjelica, više je za ulazak i izlazak sondi pretraživanja. Vanzemaljci u ovoj vrsti letjelice bili bi vrlo mali 
proporcionalno kako bi se mogli vidjeti. 

 
 

P – Mythi, pri ulasku u Galaktičku zajednicu, kako su društva s brojnim religioznim bićima (poput našeg) reagirala 
na nova saznanja koja su u suprotnosti s njihovim cijelim skupom vjerovanja i koje je najčudnije božanstvo koje 
ste imali priliku susresti? 

 
- Yuval, radili ste satiru na film koji nam je CB davno posudio, gdje je civilizacija živjela u ormaru poštovala 
izvjesnog "K", a agent K je predstavio agenta partnera "J" kao novog odgovornog, a oni su odmah poštovali sa 
"Salve J" novog predstavljenog. To je donekle slično. Kad netko s puno znanja dođe da pomogne riješiti 
probleme u praksi, a ne u teoriji, ljudi brzo shvate da su njihova drevna božanstva bila anakronistička. Oni će 
otvoriti oči za stvarnost svemira umjesto da vjeruju u čuda koja su izmislile njihove stare vjerske sekte. I 
odatle će biti slobodni razvijati vlastitu savjest ne vjerujući da molitvu može oprostiti neka fantastična i moćna 
figura. Već sam imao priliku biti u istom okruženju sa bićima razine 8 i 9, a za mene, ako riječ božanstvo ima 
ikakvo značenje, bili su vrlo bliski božanskom. 

 
 

P - Mythi u zadnjem videu od 158 rekao si da ljudi na Marsu koriste tehnologije koje su 60 godina ispred Zemlje, 
možeš li detaljnije reći koje npr. 

 
- Romane, to je mnogo detalja. Na primjer, baterije koje traju dugi niz godina bez punjenja, digitalna i 
kvantna hibridna računala i mobilni telefoni, lokomotivna vozila s antigravitacijom, prijenos električne 
energije kroz zrak između binarnih odašiljača, oprema za rezanje i bušenje energijom, medicinski centri za 
regeneraciju, kloniranje već aklimatiziranih životinja, uključujući biljke, ptice i ribe. Ovo je samo komentar 
stotina izuma razvijenih ovdje na Zemlji i potisnutih od njihove implantacije ovdje. 

 
P - Mythi, kojom tehnologijom mijenjate DNK živih bića i kako se to događa? Kada ćemo imati tako 
napredne tehnologije za razliku od današnjih? Vrlo je zanimljivo znati. 

 
- Maksud, mi se ne igramo sa DNK, postoje procesi koji omogućuju prirodnu prilagodbu DNK okruženju u 

kojem će dotično biće morati preživjeti. Genom je svojstven postupnom razvoju određene rase, 
karakteristikama, prilagodbama itd., a prilagodbe se mogu izvršiti tako da se njegove generacije više 
prilagođavaju odabranom okruženju za novu kolonizaciju. Trenutno sve prilagodbe kolonizirajućih rasa prolaze 
kroz znanstveni ekran GZ i provode se pod licencom. Postoje specijalizirane i akreditirane GZ rase za obradu 
adaptivnih promjena u divljini, flori, kukcima i mikroorganizmima. 

 
 

P – Mythi, jesu li Chocolate Hills u Boholu na Filipinima zapravo piramide? Tko ih je napravio? 
 

- Agem, pa mogu vam reći da to nisu prirodne formacije, niti su piramide u dizajnu energetskih 
koncentratora. Recimo da je ta regija bila korištena tisućljećima kao otpad za mnoge bitke koje su se ovdje na 
planeti događale od prije 500 milijuna godina. Mnogo je tu zakopano, ali ne predstavljaju opasnost od 
kontaminacije ili reaktivacije, pa ih se mora ostaviti da ih progutaju kemijski procesi tog tla. 
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P - Što su divovski humanoidi otkriveni u ovoj masivnoj ekvadorskoj umjetnoj špilji? Gravitacija na Zemlji 
zacijelo je bila mnogo niža da bi mogla primiti osobe visoke sedam metara. Čini se da su dokazi neosporni. 
"ovakvi prolazi protezali su se stotinama milja ispod tla Ekvadora i Perua." 

 

https://m.youtube. com/watch?v=UkN4qamIXeQ 
 

- Paul, ova rasa visokih humanoida već tisućljeća živi na planeti u zviježđu Plejade. Ovdje su imali koloniju 
koja je u određenoj mjeri bila vrlo aktivna i inovativna. Kod mužjaka i ženki medijan visine bio je 3,5 metara, 
ali između njih su postojali elementi visine do 5 metara. Oni su bili odgovorni za stalno sprječavanje pokušaja 
planeta da postane reptilska kolonija, vodili su velike bitke, odbijajući flote reptilskih lovaca na planeti. 
Stotine milja dubokih špilja i opsežna grana koja su izgradili uvijek su ih vodili do pobjede u vođenim 
bitkama. Bili su u mnogim dijelovima planete jer su imali brodove i zrakoplove koji su im omogućili 
istraživanje i mapiranje planete. Znatiželja u općem znanju za vas; kada je admiral Piri Reis redizajnirao 
nekoliko karata 

prije više od pet stotina godina, oslanjao se na zalutale karte ove rase divova koji su zalutali u svojim 
lutanjima današnjom Europom tisućama godina ranije kada je Stonehenge podignut među drugim sličnim 
konstrukcijama kako bi pomogao u slijetanju i polijetanju svojim starim službenim brodovima. Prije nekoliko 
tisuća godina odlučili su pozvati njihovu majku civilizaciju da se spase i napusti planet, budući da su stotine 
humanoidnih kolonizacija ovdje usađene od strane nekoliko drugih rasa, čineći njihove živote ovdje manje 
održivim. U vrijeme prije Inka počeli su seliti na novi planet 8 puta veći od Zemlje koji je otkrila njihova majka 
rasa tijekom tog razdoblja. 

 
 

P – Mythi, jeste li svjesni ovog artefakta, poznatog kao Betzova sfera, i možete li naznačiti kako je pokvario, 
koja je bila njegova svrha i konačna sudbina? 

 

https://youtu.be/1L89AutwK54 

https://m.youtube/
https://youtu.be/1L89AutwK54
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- Mike, ovo je stara sonda, ona vrsta koja je pratila i promatrala eskadrile zrakoplova tijekom vašeg Drugog 
svjetskog rata, koja je iz nekog razloga izgubila neke od smjerova povratka i na kraju ostala na terenu. Budući 
da je to autonomna i neprikosnovena jedinica, njezin gubitak nije bio veliki problem za istraživače koji su ih 
vjerojatno stotine koristili za znanstvena istraživanja u regiji. Vojska ga je sigurno ukrala i uzalud pokušavala 
analizirati programirani kvantni materijal ili potpuno neprikosnovenu unutrašnjost. Sonda se vjerojatno 
nalazi u nekom od "vojnih depozita" nezadovoljnih... 

 
 

P – Mythi, možemo li zaključiti da je naš "poznati svemir" pokrivena svim GZ-ma je prilično središnja za ostale 
neistražene regije, a možda i dalje u tehnološkom smislu? Jesu li prva idealna područja za zasjenjivanje života u 
novom svemiru više centralizirana u odnosu na njegovu ukupnu ekspanziju? 

 
- Prijatelju, razumio sam tvoje pitanje, ali u stvarnosti ono ne služi kao pravilo razvoja svemira. U slučaju 
svemira, on zapravo nije jajolik kako ga vi predstavljate, on ima tisuće međusobno povezanih grananja koje se 
ne pokoravaju geometrijskoj viziji koju ste pretpostavili. Ako sipate vodu u pješčani bazen, nije bitno hoćete li 
vodu bacati po rubu ili sredini, voda će navlažiti sav pijesak točno u istom vremenskom periodu i u istom omjeru 
voda x pijesak, jer ono što se računa je poroznost pijeska za smještaj vode, da li je pijesak na nekim dijelovima 
probijen ili na nekima rastresit. Dakle, bez obzira na početnu lokaciju pokrivenosti GZ-om, vrijeme pokrivenosti 
bit će progresivno vođeno našom sposobnošću više partnera kako bismo mogli pokriti sve više i više u kraćem 
vremenu. 

 
 

P - Mythi, što tehnički čini vaš tim kako bi rekonstruirao putanje i preoblikovao živote kako bi bio uspješan u 
misiji koju je svaki došao ispuniti? 
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- Pa Abrahame, ono što je svima dano je prilika da se uklope u ono što osjećaju svojim zvanjem i što sa 
zadovoljstvom rade. Na svakom je pojedincu da se nađe u svojim sklonostima, nitko ne može 
rekonstruirati putanje ili preformulirati živote drugih, jer svatko je svaki ponaosob ... svi različiti, ali 
ujedinjeni nekim zajedničkim idealom. Ono što je za radi ti je osigurati potrebna sredstva, poštujući 
razlike, da svatko može slijediti svoje vlastite smjernice usmjerene što je više moguće na opće dobro. 

 
 

P - Mythi, kakvi su planovi reptiloida u budućnosti s onima koje su doveli na Mars tijekom razdoblja 'lošeg 
vremena' kao što je spomenuto u prošlosti sada kada je 'zabava gotova? Je li im bilo zgodno istraživati 
Mars dokle god su željeli izgraditi bazu za smještaj odabranih? 

 
- Dee Pan, reptili namjeravaju održati zajednički pothvat s ovom humanoidnom kolonijom, budući da 
uvijek mogu naučiti "osmozom" ljudsko ponašanje i na taj način održati "poligon za testiranje" mogućnosti 
društvenog povezivanja kultura. Iskreno se nadam da je ovo način da tko god zna, bude jedan od prvih 
stupova razumijevanja razlika između rasa i razvoja mirnog suživota i međusobnog učenja. Generacije će 
uspjeti i to će pokazati hoće li postojati mogućnost uistinu mirnog i konstruktivnog suživota ili će ih 
neminovno razdvojiti nedostatak kompatibilnosti. Sve što mogu reći je da će to biti vrlo zanimljivo 
promatranje. 

 
- Dobro je ponovno razgovarati s toliko prijatelja i promatrati na nebu, imate privilegiju sudjelovati u 
povijesnoj rekonfiguraciji u vašem Sunčevom sustavu, pa čak i ako vam vaše vlade žele držati poveze na 
očima, dobro znate kako promatrati događaje bez njihovog sita. 

 
Svi ostanite dobro! 

 
 

Video 160 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset – srpanj 2019. 
 

- Bok prijatelji! Imali smo period sjetve na nekoliko planeta u teraformiranju i obližnjim solarnim sustavima, a 
naša flota je sudjelovala u raznim prilagodbama i interakcijama s društvima koja su započela svoju prvu vezu 
s ovom regionalnom GZ. Malo smo se odmarali, što me je spriječilo da imam trenutke kontakta s ovim mojim 
prijateljima. Oprostite zbog ovog kašnjenja, ali ja sam samo jedan član naše posade. 
 

Pitanja: 
 

P - Dragi Mythi, mi koji radimo na moru, ribarimo, primijetili smo promjene tijekom godina. Možete li objasniti 
zašto se kaže da se riba mrijesti na 4°C kada je temperatura dna oko 9° na mnogim mjestima u Sjevernom 
moru, i hoće li se to stabilizirati? Zašto vjerujemo da lovimo manje ribe oko punog mjeseca, što se događa s 
ribama poput Ugljene ribe i Bakalar-a tijekom tog razdoblja, migriraju li u dublje dubine i zašto? Molimo vas da 
nam pomognete da razjasnimo ponašanje riba i što možemo očekivati u budućnosti. Živjeli! 

 
- Vidiš Andre, ove hladnovodne ribe uvijek se pokušavaju mrijesti u hladnijim vodama kako bi zadržale svoje 
jato u ciklusima struja u kojima su ih stvarale generacije, gdje na nižim temperaturama kroz njih kruži manje 
grabežljivaca, jer će grabežljivci tražiti jata u toplijim vodama. U slučaju mjesečine, jata raznih vrsta riba 
imaju ponašanje skrivanja u dubljim vodama ili zasjenjenim područjima uzrokovano plitkim podvodnim 
obalama ili otocima jer prekomjerna svjetlost previše izlaže jato, što ga čini vrlo lakšim za ciljanje 
grabežljivcima koji uvijek slijedi ove plićake. U budućnosti, promjena temperature u oceanskim strujama 
zbog premještanja geografskih polova, morat ćete se prilagoditi novim ribolovnim regijama da biste dobili 
rezultate. 
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P - Dragi Mythi, najraniji arheološki dokazi štovanja Shivalinge potječu iz ostataka kulture Harappa. Imate 
li informacije u bazi podataka Galaktičke Zajednice o značenju ove strukture? Hvala vam. 
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- Nikhil, ovi komadi su bile vrsta fontane. Tadašnji mentori dali su na dar programiranu kvantnu masu s 
nanokomponentama koje izvlače vodu iz zraka proporcionalno debljini sloja nanesenog na središnji stup. Ovu 
posebnu masu proširile su neke regije u dobrim količinama i mnoge su joj imale pristup. Tijekom godina, 
većina komada je ostrugana kako bi se pokušalo ponovno upotrijebiti tijesto u drugim dijelovima, ali kada se 
jednom nanese, njegov učinak će izblijedjeti ako se pokuša ponovno upotrijebiti. 

P- Mythi, imate li kakvih informacija o smrti turista na sjevernom Uralu između planine KholatSyakhl (1096,7 m) i 
bezimene visine od 905. O ovoj tragediji postoje mnoge glasine i verzije, ali nitko se nije spojio u jednu. Što se 
zapravo dogodilo tog strašnog dana 2. veljače 1959. kada je grupa od 9 turista na čelu s Igorom Dyatlovom umrla 
pod nerazjašnjenim okolnostima? 
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- Geriman, ovaj incident su izazvali neklasificirani vojni testovi uređaja za generiranje energetskih polja za 
paralizaciju središnjeg živčanog sustava i učinaka vida. Jedan od ovih artefakata eksplodirao je u blizini 
kampa noću, uzrokujući sve paniku i bijeg ne shvaćajući što se događa. Nasilno pomicanje zraka povezano s 
poljem mikrovalova generiranih eksplozijom uzrokovalo je fizičke ozljede i potpunu dezorijentaciju cijele 
skupine. 
Tako su oni koji nisu pali u jaruge dezorijentirani i nisu se mogli vratiti u logor u tamnoj noći, brzo umirući od 
hipotermije. 

P - Spomenuli ste mnogo puta kako su gradovi Atlantide, Brasilisa i Saxasa potonuli i još su potopljeni, ali što je 
sa strukturom Rachat, okom Sahare? Je li to izgubljeni grad Atlantide koji je Platon opisao u svojim dijalozima? 
Molimo podijelite s nama detalje! 

https://youtu.be/oDoM4BmoDQM 

- Civilizacije Atlantis i Brasilis bile su vrlo velike i rasprostranjene u nekoliko regija. Neki gradovi Saxasa 
pokopani su u kontinentalnim područjima, a neke su građevine već istražili vaši arheolozi. Tu je potopljena 
kolijevka Atlantide (Sjeverni grad) i svi njeni tehnološki i povijesni centri. 

https://youtu.be/oDoM4BmoDQM
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- Ono što spominjete kao "Oko Sahare" bio je veliki kozmopolitski trgovački grad prije do 12 000 godina, 
održavajući interese Atlantide, među ostalima kao što su Saksas, Brazilis i Sumerani, i održavao rute 
zrakoplova koje su međusobno povezivale različite gradove okolo planete, održavajući komercijalne odnose s 
Majama i Inkama, kao i Astecima kroz još jedan grad koji se održava u regiji Bermuda u svojoj Srednjoj 
Americi. Sastanci s vođama američkih civilizacija održavani su na mjestu koje vi nazivate Uskršnjim otokom. 

P - Mythi, nedavno ste govorili da više niste "strana dobrovoljačka jedinica" što vam daje priliku da govorite malo 
otvorenije. Možete li nam objasniti što to znači ići naprijed dok vam nastavljamo postavljati pitanja? 

- Andrija, pitanja se sa sigurnošću mogu postavljati slobodnije, a ja ću odgovoriti koliko mogu, naravno na 
temelju nekih minimalnih standarda koje nameće GZ. 

P - Mythi, molim te, reci nam o određenom teritoriju zvanom Tartarija, koji se nalazio između Kaspijskog mora 
do Tihog oceana i do granica Kine i Indije. Postoji verzija da je ovo carstvo bilo vrlo razvijeno i uništeno nekim 
moćnim oružjem oko XVII-XVIII stoljeća? Hvala vam puno! 
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- Mamed, rasa koja održava baze u regiji tibetanske visoravni, koja je tisućama godina vodila različite 
kolonijalne azijske kulture na planeti koje su nazivali poput "Kipča", uključujući Mongole i Tatare, ova rasa je u 
antičko doba postavila stotine jedinica opreme za obranu od napada reptilaca, koje Arkturijanci danas povlače 
iz nekoliko regija. Mnogi vođe pokušali su ponovno upotrijebiti takvu nezačepljenu opremu i koristiti je kao 
oružje, a neke jedinice su generirale nasumična energetska polja koja su potpuno eliminirala neke civilizacije, 
uključujući svu administrativnu elitu carstva, u čijem su središtu bila njegova znanstvena i vojna središta. 

P - Mythi, ovdje imamo legende o kralju Arthuru i mađioničaru Merlinu. Za Arthura se kaže da je britanski kralj 
koji je porazio saksonsku (saksašku?) vojsku u 5. stoljeću. Jesu li Arthur i Merlin doista povijesno postojali, ili su ti 
folklori doneseni s drugih svjetova, ili nam možete nešto reći o njima? 

- Ro, Sasi i Saxas su nepovezane stvari. To su folklor i priče koje su stvorili ministranti tog vremena kako bi 
oplemenili i ublažili zločine koje su kraljevi činili kako bi dominirali i pljačkali druge narode u ime njihove 
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vlastite veličine. Priče, koje su uvijek stvarali pobjednici, uvijek su one koje na kraju daju ljudima lažnu sliku, 
legende i lažne istine, sa svrhom stvaranja lažnih idola koje će njegov narod poštovati. 

 
 

P - Mythi, prema koordinatama (43°04'27.58" 92°48'48.56") postoji neobična baza u Kini. Odgovorite molim vas 
za što i tko ga je koristio? Koji su svijetleći simboli u obliku broja 8 i kako je nastao? 

 

                             
 

 

- Pavel Petrov, vidite, Ne mogu puno spominjati o tim mjestima jer postoje specifični razvoji u tehnologijama 
koje je Kina razvila sa svojim izvanzemaljskim partnerima na gotovo jednostran način. Oni žele pružiti sve što 
je tim saveznicima potrebno za zauzimanje gradova i objekata izgrađenih posebno za infrastrukturu koju žele 
u bliskoj budućnosti. Oznake "8" zapravo su oznake stajnog trapa raznih modela malih teretnih brodova koji su 
se parkirali na mjestu sa sadnicama prije nego što su završili parkiranje. 

 
P - Mythi, kako se možemo obraniti od 5G tehnologije i kakvu opasnost (ako postoji) ta tehnologija nosi? 
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- Panche, ova 5G tehnologija razvijena je reinženjeringom starih odašiljača zajedno s materijalom 
oporavljenim od nesreća s nekim starim svemirskim letjelicama izvanzemaljaca. Konačno su smislili vrstu 
prijenosa koju naši komunikacijski senzori i danas mogu uhvatiti. Oprema koju ste razvili, jer se radi o 
primopredajnicima vrlo male snage, neće predstavljati neposrednu opasnost za vašu rasu ili okoliš, ali ako se 
ta snaga poveća na neodgovoran način, to bi moglo uzrokovati štetu u srednjem roku, da. Zbog opreme koja se 
instalira, čini se da neće biti opasnog utjecaja, ali će kontrola nad svim korisnicima sustava biti potpuna, 
imitirajući privatnost i individualizam, budući da će vaši uređaji, automobili i drugi uređaji biti dizajnirani da 
pružaju podatke ovom novom sustavu u stvarnom vremenu. 

P - Mythi, budi ljubazan i reci nam nešto o anomalnoj zoni koja se nalazi u Rusiji, u regiji Perm u selu Molebka. 
Recite nam kako se točno pojavila ova čudna anomalna zona i zašto vanzemaljci pokazuju veliko zanimanje za 
nju? Mještani kažu da su svjedočili slijetanju letećih tanjura na ovu zonu, kao i da su neki imali kontakt s tim 
vanzemaljcima. Što naša starija braća rade na tom području? Geografske koordinate: zemljopisna širina 
57°14'17", zemljopisna dužina 57°564'10" https://youtu.be/Tp0J7AlnOwg 

- German, ovo je regija u kojoj mješovita baza operacija djeluje već stoljećima i još uvijek je operativna . Bavi 
se uglavnom ekološkom i faunom ravnotežom flore i faune. 

P - Mythi, čini se da vidimo početak geopolitičkih promjena, a elitama se treba suditi i suditi za zločine nad 
ljudima. U Videozapisu 114 izjavili ste: "Rusi i Bliski istok će se 'brinuti' o Zapadu, a Kina će se 'brinuti' za Aziju i 
Europu.” Je li se to promijenilo otkako ultimativna karta "Aduta" sada pokušava donijeti mir svima onima koji su 
nekoć bili neprijatelji u pozitivnom svjetlu kako bi ujedinili sve nacije jednom zauvijek? 

https://youtu.be/Tp0J7AlnOwg
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- Tami, kao što možete primijetiti, nacije danas samo laju jedni na druge kao psi koji laju da bi uplašili, ali 
stvarnih napada više nije bilo. Čelnici elite znaju da se susreću s puno većim problemima od svojih regionalnih 
kolega, svjesni su da će se mnogo učiniti kada počnu izravni kontakti, iako kontakti neće biti centralizirani svi 
politički, već izravno s čelnicima zajednice. To ih zabrinjava jer će neizbježno izgubiti kontrolu nad situacijom, a 
to znači i postupni gubitak moći kontrole nad masama. Imate staru izreku o sebi koja kaže: "Ako se ne možete 
suočiti s njima, pridružite im se", a to je ono što vaše elite očajnički pokušavaju učiniti postavljajući svoje 
miljenike za regionalne vođe, kao da agenti GZ-a ne bi otkrili ovu taktiku. U ovom novom razdoblju 
proživljavat ćete zanimljive trenutke s političkog stajališta. 

 
P - Mythi , U videu 158 od prošlog studenog rekli ste nam da izgleda da postoji velika šansa da će otvoreni 
kontakt s Galaktičkom zajednicom započeti ove godine. Prema tome kako su se stvari razvijale u proteklih 6 
mjeseci, vjerujete li još uvijek da bi se to moglo dogoditi u ovom vremenskom okviru i koji čimbenici moraju biti 
ispunjeni za to?? Hvala vam. 

 
- Yuval, kao što sam spomenuo u prethodnom odgovoru, za dobre promatrače stvari se već događaju. GZ će 
odlučiti o učinkovitom generaliziranom kontaktu prema događajima ili preprekama koje njezine elite 
pokušavaju stvoriti kako bi maksimalno odgodile događaje. Kada imamo posla s klasom psihopatske vrste 
elite, nije lako predvidjeti sve iznimne radnje koje oni mogu stvoriti. 

 
 

P – Mythi, o Saturnovom mjesecu – TITAN, želio bih malo informacija o tome, postoji li npr. život u bilo kojoj 
manifestaciji. 2. Uloga satelita, zašto mi? Zašto postoji samo jedan na zemlji? Možemo li dobiti još jedan mjesec? 
Zašto ih ima toliko na Saturnu? 

 
- Nikolaj Nikišin, Saturnov satelit koji vi zovete Titan, veliki je rezervoar ledenih plinova, uključujući mnoge od 
njih u tekućem stanju ispod površine. Postoje tisuće vrsta bakterija, enzima i drugih organizama koji mogu 
koegzistirati i metabolizirati se s tim plinovima, ali to nije mjesto kompatibilno s vrhunskim životinjskim 
svijetom. Zemlja ima samo jedan prirodni satelit koji je gotovo binarni, ostalo su male stijene koje ne utječu 
na dan za dan planete. Zemlja može čak imati i više mjeseci, kad ih pogodno uhvati u eventualnom prolazu 
blizu svoje gravitacijske sile, ali je vrlo malo vjerojatno da će se to dogoditi. 

 
- Veliki plinovite planete u masi i gravitacijskoj sili poput Saturna i Jupitera imaju mnogo mjesečeva, jer 
imaju mnogo jaču moć hvatanja, i dalje će sigurno nastaviti hvatati druge mjesece. Svaki put kada vaši 
znanstvenici objave da su "identificirali" mladi mjesec na planetima u vašem solarnom sustavu, možete biti 
sigurni da se radi o novim, tek uhvaćenim mjesecima. 

 
 

P - Dragi Mythi, maloprije ste spomenuli da je posljednji Mars lander isporučen i postavljen na Mars uz pomoć 
reptila. U prošlom videu ste rekli da je kineski lander imao "pomoć". Možete li nam reći (bez kršenja smjernica) 
koja rasa pomaže ovoj vladi u istraživanju svemira. 

 
- Michael Norton, budući da su bili bezopasna oprema i postavljeni samo za prikupljanje informacija, u slučaju 
Mjeseca Camelopardalis ga je stavio u ispravan položaj za kretanje. U slučaju Marsa sve je inscenirano jer sami 
ljudski znanstvenici koji žive u tamošnjoj koloniji igraju ulogu stvaranja iluzija kako bi opravdali novac 
potrošen na te fasadne operacije. 

 
 

P - Mythi, možeš li reći o tim objektima što se dogodilo i prije koliko vremena? na Antarktiku 75° 0'46.98” J 0° 
4'52. 71” E (stupac) i na Južnoj Georgiji i Južnim Sendvič otocima 54° 39'43” S 36° 11'42” W (objekt) izgleda kao 
da je srušio vrh. 
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- Andrei Nevs, Ova fotografija prikazuje nešto što se čini kao mala platforma za istraživanje dna oceana koja 
je iz nekog razloga bila napuštena na najvišoj lokaciji stotinama godina, i na kraju skliznula zbog slabljenja 
ledenog pokrivača koje se dogodilo u cijeloj ovoj regiji. Ova vrsta opreme u velikim razmjerima ostavlja 
tragove poput ovih koje je CB dodao u nastavku kao uzorak, tragove koji se mogu promatrati na gotovo 
cijelom dnu oceana planete. 
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- Ova druga fotografija prikazuje još uvijek operativnu istraživačku bazu na ledu, ulaz na vrhu fotografije 
je ulaz u tu bazu koja je sva zaštićena poljem sile gdje može cirkulirati samo ovlašteno osoblje. Vaše vlade 
to znaju, ali ništa se ne može učiniti po tom pitanju. 

 
 

P - Neki dobronamjerni znanstvenici sve više predlažu cikličku prirodu Velikog solarnog minimuma i Solarne 
mikronove. Hoće li nadolazeći solarni ciklusi biti progresivno slabiji i koliko je ciklična solarna 
mikronova/super baklja? Je li ispravno pretpostaviti da takvi prirodni događaji više neće biti potrebni u novoj 
stvarnosti naše planete? 

 
- Naveen, vidiš, Krulianci su prilagodili novu učestalost udaranja vašeg Sunca, a njihovo ponašanje u ovoj 
novoj fazi ima tendenciju da bude blaže, tako da su podaci koje koriste vaši znanstvenici na temelju prošlih 
događaja na mnogo načina zastarjeli u odnosu na buduće ponašanje vašeg Sunca. Stoga se ove prognoze ne 
mogu uzeti u obzir. 

 
 

P - Mythi, jeste li vi ili, eventualno, vaši kolege svjesni bilo kakvih značajnih povijesnih artefakata i/ili 
pokazatelja, skrivene bilo gdje u onome što nazivamo Grand Canyon, što bi dovelo do bitne promjene u 
razumijevanju našeg podrijetla i povijesti na ovom planetu? 

 
- Mike, postojala je velika humanoidna civilizacija u toj regiji prije više tisuća godina, ali su oni nakon 
nekoliko generacija napustili regiju i migrirali na sjever gdje je obilje resursa bilo veće. Vidite, kao i mnoge 
druge civilizacije koje su prošle kroz ovaj planet radi razvoja, mnoge od njih nisu imale utjecaja na povijest 
humanoida koji danas dominiraju kulturama na planeti, jer su to bile rase koje se nisu miješale ni etnički ni 
kulturno . Zapravo, ove sitnice među tisućama drugih samo služe kao dokaz koji potvrđuju prolazak mnogih 
drugih kultura koje su koristile ovaj planet kao mjesto razvoja. 
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P - Mythi, smrtonosni toplinski val zvan Rex Block pogađa Europu i mogao bi postati nova normala. Jesu li te 
ekstremne temperature posljedica pomaka polova, koje je napravio čovjek ili nešto treće? 

https://www.axios.com/europe-heat-wave-temperature-records-130f792b-4ba0-4e5e-a929-909111dce132.html 

- Ro, kao što sam jednom spomenuo, Mjesečeva orbita je premještena kretanjem jezgre planete koja održava 
gravitacijske tunele. Ova promjena mijenja magnetsko polje koje će zauzvrat postupno premještati 
zemljopisne polove. Prve promjene se osjećaju u klimi, morskim strujama i atmosferi, a te promjene mogu 
biti dramatične u nekim regijama. Kao što sam već spomenuo, zajednice će se morati prilagoditi u svojim 
regijama, budući da će poljoprivrednu proizvodnju morati zamijeniti druga koja je kompatibilnija s novom 
klimom. 

P - Mythi, možete li nam reći o kretanju ovog broda okolo i od sunca, molim vas. 

https://www.axios.com/europe-heat-wave-temperature-records-130f792b-4ba0-4e5e-a929-909111dce132.html
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- Karen, kretanje je veliko u sustavu jer s orbitalnim preuređenjem koje se izvodi dodajući teraformiranje 
Venere, mnoge rase trenutno kruže kako bi podržale ove operacije. 

Nasumična pitanja: 
P - Mythi ako želimo sudjelovati moramo biti obaviješteni, ali smo u mraku. Kako bi se naše vrijeme 
moglo učinkovitije iskoristiti za stvaranje GZ planova za Zemlju? Želimo aktivno dodati vrijednost ovoj 
operaciji. 

- Najbolje što sada možete imati je zadržati ravnotežu i imati strpljenja čekati. CG pušta izravne kontakte, sve 
se moglo objasniti i dogovoriti s volonterima. Regionalno se mogu pojaviti mnoge mogućnosti suradnje. 

P - Mythi, naši znanstvenici su zbunjeni induktivnošću magnetskih polja. Možete li reći nešto o ovome? Mogu li 
te interakcije negativno utjecati na ljudsko tijelo ili um? 

- Induktivnost magnetskog polja generiranog na drugim vodičima je vrlo staro znanje, ne znam što oni 
možda ne razumiju u tom trenutku događaja, budući da sve što se odnosi na materiju radi s magnetizmom i 
induktivnošću. Ova relativnost ne uzrokuje nikakvu štetu živim bićima. Ono što još uvijek ne razumiju je da 
postoje druge vrste magnetizma koje vam omogućuju interakciju između nemetalnih objekata... ondje ćete 
pronaći jedan od osnovnih principa kvantne interakcije o kojem vaši znanstvenici trenutno praktički ne znaju 
ništa. 

P - Mythi, rekao si da se 90% cjelokupnog posla događa iza kulisa u tranziciji dominacije elite. Je li neka od 
nedavnih uhićenja elitnih pijuna pokazatelj napretka? 

- Veliki utjecaj Plejadanaca djeluje iza kulisa. Možete biti sigurni da je ovaj napredak rezultat interakcije njihovih 
agenata koji se infiltriraju u vaše vladine službe. 

P – Mythi, o promjenama Venere - (posljednje fotografije - ako su stvarne - prikazuju površinu Venere plavu 
kakva nikada nije bila! 

- Kao što sam rekao, Venera se teraformira u rekordnom vremenu. Procesom izravnog umetanja 
infrastrukture za fauna i flora, uskoro će planet izgledati živo i održavati svoju biološku ravnotežu između 
šuma i oceana. 

P – O Tausu, ako je orbita već fiksirana i gdje se može naći? 

- Približna udaljenost, kvadrant ili konstelacija za referencu. orbita Tausa još nije dovršena.Možda će 
biti pozicionirana između Saturna i Jupitera, ali tko će to definirati bit će skupina znanstvenika iz Tausa 
uz suglasnost znanstvenika GZ. 

P - U posljednjih nekoliko tjedana pojedinci diljem svijeta navodno viđaju i tajanstvena svjetla koja bljeskaju 
na Mjesecu. Može li potisnik raditi ili nešto drugo? 

- Sigurno se potisnici koriste kao gurači za promjene orbita Mjeseca. Kao što sam već upozorio, vaši 
će astronomi amateri lako uočiti sav taj pokret. 
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Sretan sam što se vraćam s ovih misija i namjeravam biti dulje u našoj bazi na Marsu. 

-  Nadam se da ste svi vi, prijatelji moji, dobro. 

 

Video 161 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset jedan – listopad, 2019. 
 

- Bok prijatelji! Moja posada i ja i dalje smo traženi bez puno slobodnog vremena. Ponovno pozicioniranje 
nekih orbita i nagiba trenutno destabilizira neke planete i mjesece u sustavu, kao što možete vidjeti čak i sa 
svrhovitom izmjenom vašeg dostupnog softvera za promatranje, jer je čak i vaš mjesec bio premješten u 
nekoliko navrata, a prvi put kad sam zakoračio u polje za pošumljavanje na Veneri, gdje Zigs i Taag-ovi rade 
sjajan posao kao što još uvijek rade na Marsu. Tamo smo već pronašli pčele i leptire, iako je atmosfera još 
samo 25 km debela prozračna, ali još uvijek se jasno osjeća miris koji biste ovdje nazvali "miris sumpora". 
Vjerujem da ćemo uz sadašnje tehnike za nekoliko desetljeća tamo imati mnogo vrsta sisavaca. 

 
P – Dragi prijatelju, unutar Europe imate neke potpuno nelogične mikro države, dakle San Marino, Andora, 
Monako, Lichenstein i naravno Vatikan. Pojavljuje se pitanje zašto. Zašto ovi otoci bez zakona. Jesu li ove mikro 
države u stvarnosti veza s pravim elitnim gospodarima? 

 
- Uroše, naravno, to su specifične točke na kojima se mogu akumulirati resursi poput plemenitih metala, 
ukradenih i otuđenih umjetnina iz drugih zemalja, nakita, stvari koje ne odgovaraju uobičajenom 
bankarskom kontekstu. Iako elite kontroliraju većinu središnjih banaka i kontroliraju trenutni novac i 
sputavaju sve dužničke zemlje, moraju imati vlastita utočišta u kojima nitko ništa ne može dovoditi u pitanje, 
nikad. 

 

P – Mythi, Ilona i Ivana Podhrazska, sestre iz Češke, tvrde da su bili u kontaktu s humanoidnim ET-jem zvanim 
Olie s planeta Elielji. Njihov ET kontakt organizirao je demonstraciju na nebu kako bi dokazao njegovo 
postojanje, a mnogi su joj svjedočili. Kontaktira li te dvije žene itko koga poznajete ili se one samo bave upitnim 
"Tamnim okultnim znanostima"? 

 
- Mike, ovo je još jedna priča nastala iz svjesnih vizija vrlo maštovitih ljudi. A Amazon.com ostaje čvrst u 
krugu, kao što je CB spomenuo ovdje. Nema EBE s bilo kojeg Elielji planete. 

 
 

P - Draga Mythi, mnogo smo puta čuli da su ljudi koji su se probudili iz sna počeli govoriti na drugom jeziku koji 
nikada nisu naučili, znači li to da je to znak buđenja, znak da je osoba na prvom nivou? Hvala vam. 

 
- Tati, kao što sam ranije objasnio, um ima mnogo "deaktiviranih" dijelova kojima se tijekom spavanja može 
pristupiti nasumično. Ovaj simptom koji ste spomenuli samo je dokaz da je ta osoba inkarnirana u drugim 
regijama planeta u drugoj etničkoj pripadnosti u koloniji nulte razine. Sjećanja na različite jezike, ili 
jednostavnost njihovog učenja, pokazuju različite prošle inkarnacije ovih ljudi. 

 
 

P - Dragi Mythi, različite vrste ljudskih bića su prebačene ovdje na Zemlju davno. Kakva su to bića bila ovdje prije 
nego što se donacija DNK dogodila na Zemlji? (Mislim prije nego što su stvorene civilizacije - Atlantida, Saksas, 
Rimljani itd.) Zašto su im bile potrebne donacije? Kako su izgledali? Kakvo je bilo njihovo ponašanje? Navike? 
Funkcije mozga? Suosjecanje? Agresivnost i sebičnost? Hvala vam. 
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- Bhauli, zapravo, bilo je DNK križanja s primordijalnim humanoidnim rasama koje su ovdje posađene baš kao 
što su sve životinje bile u određenim fazama planeta. Ova takozvana "primordijalna kolonizacija" služi za 
procjenu mogućnosti ravnoteže faune koja se može prilagoditi na planetu i opstati na prirodnoj infrastrukturi 
mjesta. Bili su grublja bića, poput neandertalaca među mnogim drugim, koje su kulture koje su namjeravale 
prenijeti kolonije na ovaj planet (između ostalih) mogle koristiti za promjene kako bi započele specifičnu 
kolonizaciju. U davna vremena, genetske tehnologije su bile eksperimentalne i postojala je rasa za 
poboljšanje vrste koja je namjeravala da se njihove kolonije razvijaju brže od drugih kako bi se povećala 
njihova reprezentativnost među kolonijama u razvoju. Sve etničke skupine koje su prebačene na ovaj planet 
sadrže dio svojeg DNK od najranijih primordijalnih humanoida donesenih na planet u vrijeme strukturiranja 
faune i flore do samih humanoida. Koristeći savršenu prilagodbu praiskona, nove etničke skupine su se bez 
problema prilagodile ovom novom okruženju, ubrzavajući tu prilagodljivost u mnogo stotina godina. 

 
 

P - Mythi, ja sam iz Rusije gdje stanovništvo moje zemlje svake godine sve više izumire zbog bande lopova koji 
žongliraju izbornim činjenicama kako bi zadržali vlast i nastavili pljačkati ljude. Mi smo siromašni u 
najbogatijoj zemlji svijeta. Mučitelji ljudi u vlasti poput Putina jednostavno neće odustati od svoje moći (bez 
borbe). Mythi, što biste savjetovali Rusima u ovoj situaciji? 

 
- Tatjana, nemojte misliti da Rusija pati od ovog problema u izolaciji, dapače, svi etniciteti imaju takve 
probleme jer globalne, kao i regionalne elite nisu na odgovarajući način neutralizirane. Vrši se veliki pritisak 
na ova nova vremena globaliziranih informacija tako da te elite više nemaju moć održavati svoja društva na 
ovoj razini kroničnog osiromašenja, kako fizički tako i kulturno. Što je više umova koji su svjesni, oni koji to 
postignu u surovom okruženju imat će veću dodanu vrijednost od onih koji su svoju svijest stekli u sretnijim 
sredinama. Važno je da svaki pojedinac odradi svoj dio posla i čeka, kako se svjetlost povećava, štetni kukci 
žure se skloniti u svoje rupe i na kraju ostaju tamo jer je nemoguće boriti se licem u lice sa svjetlom. 

P - Drugo pitanje se tiče grada Sankt Peterburga. Koja ga je rasa osnovala i kada? Zašto je grad dugo 
bio napušten, što se dogodilo, rat ili elementarna nepogoda? 

 
- Nick, neki gradovi poput Sankt Peterburga izgrađeni su na mjestima bez konstrukcije tla za podupiranje 
teških konstrukcija. Politička arogancija obično dovodi do tih grešaka i u ovom gradu nije bilo drugačije. Vaša 
vlastita rasa je izgradila grad na račun mnogih ljudskih žrtava tog rada, jer se u to vrijeme smatralo strateškim. 
Grad je dugo bio napušten jer su vjerovali da će doslovce potonuti, ali uz eksploataciju vode koja je prije 
obilovala, tlo je postalo manje propusno i na kraju je našlo oslonac za prekomjernu težinu. Nije se dogodila 
prirodna katastrofa, već katastrofalan izbor mjesta za postavljanje grada u to vrijeme. 
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P – Mythi, na ovoj slici postoji tamno područje strukture u vodi sjeverno od Uskršnjeg otoka. Je li ovo točna 
lokacija Lemurije ili možda njezin glavni grad? Koje se vrste tehnoloških artefakata (ako ih ima) mogu pronaći 
ispod? Koja je rasa ljudi tamo živjela i gdje su sada? Hvala vam. 

- Clark, mnoge od ovih građevina koje spominjete su još uvijek u upotrebi, neke drevne gradske ruševine još 
uvijek postoje. Možda je malo toga ostalo od starih napuštenih tehnologija, ali naravno u tim starim 
zgradama ima puno umjetnosti. Ono što je obilježilo je regija aktualnih aktivnosti. Ono što spominjete kao 
Lemurija je malo desno a malo sjevernije. Sve vaše vlade znaju položaje drevnih ruševina i aktivnih zona, ali 
nemaju dostupnu tehnologiju za pristup većini njih. 

P - Mythi, kako sam shvatio iz tvojih riječi, rase razine 6 mogu doslovno letjeti u atmosferi? Neki ljudi i više 
razvijene rase mogu prenijeti svoje misli telepatski ili pomicati fizičke objekte koristeći moć misli i 
telekinetički manipulirati materijom? Je li moguće teleportirati fizičke objekte ili čak sebe na neko drugo 
mjesto mentalno? Mislim samo uz pomoć misli, bez upotrebe ikakvih uređaja. Imaju li više razvijene rase 
takve sposobnosti? 

- Maksud, neke rase više razine mogu levitirati, približavati se objektima, jesti ili piti bez potrebe za posudama, 
ali ne mogu doslovno letjeti niti se mentalno prenositi bilo gdje poput skoka. Kao primjer, ako ste zaboravili svoje 
ključeve u autu sa zaključanim prozorom, ne možete ih natjerati da vam mentalno dođu u ruku, ali možete 
mentalno podići klin za zaključavanje vrata... Više rase mogu telepatski premostiti i vidjeti ili osjetiti kroz kolegu 
koji je na udaljenoj planeti, također bez pomoći naprava. O doslovnom letenju, samo neke insektoidne rase 
doslovno lete, neke humanoidne i reptilske rase su razvile membrane gornjih udova koje omogućuju zračno 
jedrenje letova baš kao i vaši "zmajevi"(hang gliders). 
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P - Mythi, imamo mnogo potisnutih tehnologija koje bi mogle transformirati našu trenutnu stvarnost na 
korisne načine, zaključane pohlepom. Zanima me možete li podijeliti neka korisna razmišljanja o oslobađanju 
ove imovine za opću upotrebu na zemlji. Također, budući da ste sada lokalni, možete li podijeliti najkorisnije 
dijagrame s CB-om kako bismo ih mogli otvoriti globalno? 

 
- Shyner, Imao sam nekoliko razgovora s CB-om o tome. To bi se čak moglo učiniti, ali za većinu tehnologija u 
većini slučajeva nema dostupnih bitnih sirovina. Bežični distribucijski sustavi tipa Tesla mogli su biti 
dostupni već desetljećima, ali bilo bi nemoguće kontrolirati pristup, pa bi bilo nemoguće naplatiti ovu 
uslugu, što bi značilo kraj milijunske elektroprivrede koju održavaju vaši elite. Sve električne mreže bile bi 
ukinute, vaše trenutne elite izgubile bi milijarde investicija, bilo bi nemoguće u trenutnoj društvenoj 
konjunkturi implementirati takvo što, što bi se lako identificiralo kao "zabranjeno", a korisnici bi se smatrali 
kriminalcima ili teroristima . 

 
 

P - Mythi, možeš li nam reći kakvo je stvorenje pronađeno u Kyshtymu, Čeljabinska oblast 1996. Bila je visoka 
20-25 cm i još je bilo živo neko vrijeme nakon što je pronađeno. Mumija je misteriozno nestala ubrzo nakon 
što su vijesti i slike izašle u javnost. Stvorenje su nazvali "Aljošenka patuljak Kyshtym". Možete li odrediti koja 
je to rasa bila (ako je vanzemaljskog porijekla) i što je radila ovdje? Hvala vam! 

 
- Dimytri Sharov, prema slikama koje je CB pokazao, ne postoji evidencija o nečemu sličnom tako da 
mogu identificirati. Čini se da je to neka vrsta montaže, a ne pravo stvorenje. 

 

 
 
 

P - Dragi prijatelju, je li istina da je potres mag 7 +/- 5. srpnja u blizini vojne baze u Kaliforniji Ridgecrest China 
Lake u stvarnosti bio uništenje duboke podzemne vojne baze? 

 
- Uroše, dobro, ne namjeravam se u ovom trenutku izravno baviti ovom problematikom, ali mogu reći da je 
prvi "potres" pokrenuo očekivano iščekivanje drugog s pomakom kvara koji je otkrila vojska prilikom 
izgradnje podzemne baze s tunelima koji dopiru do oceana. Čini se da je namjera izazvati lančanu reakciju 
kako bi se destabilizirao rasjed San Andreas, ujedinjujući Pacifik s Meksičkim zaljevom. U tom kontekstu, 
budite svjesni zakopanih materijala koji okružuju regiju Yellowstone. Oni mogu biti dio konteksta. 

 
 

P - Pozdrav dragi prijatelju Mythi! Recite nam o posjetima ruskih patrijaraha Aleksija i Kirila Antarktiku 2002. 
i 2016. Jesu li tamo išli isključivo crkveno ili su imali sastanke s predstavnicima GZ? Hvala vam! 

 

https://www.rt.com/news/332835-patriarch-kirill-antarctic-pingguins/ 

https://www.rt.com/news/332835-patriarch-kirill-antarctic-pingguins/
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- Safiri, uvjeravam vas da nisu bili tu da služe misu. Oni (Rusi) su bili glasnogovornici zahtjeva za povrat 
izvanzemaljskih materijala koje su zaplijenile različite vlade, i jesu li postojali uvjeti pregovora s osobljem sa 
sjedištem na Antarktiku. Nekoliko čelnika bilo je tu kako bi se pobrinulo da njihovi partneri ne dođu do 
različitog favoriziranja, a to je bio glavni razlog ovih čudnih putovanja. 

 
 

P - Jesu li se štetni chemtrails zaustavili u Sjedinjenim Državama? Kakav je sastav trenutnih chemtrailova koji 
se još uvijek promatraju na nebu? Ako su ovi trenutni chemtrails korisni, hoće li pomoći preokrenuti smrt 
morskih sisavaca poput dupina i kitova? 

 
- Jerry, Tami, sprejevi koji se koriste ostaju istog sastava i održavaju visoku razinu aluminijevog oksida kako bi 
se pojačala moć širenja elektromagnetskih valova. Plejadani su ti koji kontroliraju ovo, a ja nemam znanstvene 
podatke iz njihovog zaključka o krajnjoj namjeni koju vaša vojska namjerava dati cijelom ovom postupku. 

P - Mythi, naši su znanstvenici pronašli nastanjivu super-zemlju, nazvanu GJ357d, udaljenu 31 svjetlosnu godinu. 
Možete li nam reći nešto o tome? Tko tamo živi i kakvi su? 

 

https://www.axios.com/super-earth-31-light-years- away-may-support-life-d1d0298d-3c82-4f99- 
a4af-22774fc1ed70.html 
 

 

https://www.axios.com/super-earth-31-light-years-%20away-may-support-life-d1d0298d-3c82-4f99-%20a4af-22774fc1ed70.html
https://www.axios.com/super-earth-31-light-years-%20away-may-support-life-d1d0298d-3c82-4f99-%20a4af-22774fc1ed70.html
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- Ro, ovaj nazvan GJ 357d je jedan od tisuća egzoplaneta koje lutaju tvojom galaksijom. Svi egzoplaneti koji 
mogu  nositi biološki život su na neki način zasijani ili već sadrže civilizacije u kolonizaciji. Ovaj egzoplanet u 
pitanju je u dobi dinosaura za primjer. To je vrlo lijep planet i nalazi se u razdoblju u kojem se njegova priroda 
treba uravnotežiti stvarajući sklad potreban za punu humanoidnu kolonizaciju. Tako će tisuće čekati da 
dobrovoljna društva sudjeluju u razvoju novih kolonija, sada uz podršku regionalnih galaktičkih zajednica. 

 
 

P - Mythi, više od 3,5 milijuna ljudi pokazalo je interes da sazna istinu o vanzemaljcima svojim sudjelovanjem u 
nadolazećem događaju u Području 51. Bi li takav prikaz Galaktičkoj zajednici ukazao na našu spremnost da 
budemo dio galaktičke zajednice? 

 
- Nikhil i Sich, recimo da je ovo mali uzorak. Biti znatiželjan ne znači biti svjestan svega što društvo treba da 
bude dio zajednice koja nastoji uskladiti svoje komponente. Postoje jednostavni ljudi, autohtone zajednice, 
između ostalih, koji čak i udaljeni od ovakvih događaja već su čistom intuicijom svjesni da su dio nečeg 
mnogo većeg, što nadilazi ovu stvarnost koju žive na ovoj planeti. Postoje istine u koje vam nitko ne treba 
govoriti da biste vjerovali, dovoljan vam je zdrav razum da u sebi shvatite da ste stvarno dio nečega puno 
većeg od ove male planete. Kada ovaj broj bude na traženoj razini prema GZ analitičkim parametrima, planet 
će odmah biti spreman za integraciju u ovaj regionalni GZ. 

 
 

P - Mythi, koja je ovo rasa i što su radili ovdje? https://youtu.be/NJPsCaMSADY 
 

 

                                                     
 

- Ruslan Floyd, oni su iz kolonije 2 razine planete koji kruži oko binarnog zvjezdanog sustava u zviježđu 
Retikulum, samo 39 svjetlosnih godina od Zemlje, i rade u suradnji s nekoliko drugih rasa. Oni su dobrog 
karaktera i ne iskorištavaju druga društva s lošom vjerom. Neke od ovih grupa rade u tehničkom 
području nekih reptilskih društava koja kruže ovdje i na Marsu. 

 
Neka pitanja naših moderatora: 

 
P – Mythi, oduvijek smo nazivali vrste prema njihovoj zvijezdi podrijetla. Molim vas, recite nam kako se oni 
zovu, počnite s ljudima Mantuka, zatim Plejadinima, Arkturijancima, Camelopardalisima, Aldebarancima? Lijepo 
je bolje poznavati ljude po njihovim pravim imenima. 

 
- Vidite prijatelji, pokušat ću malo rasvijetliti ovo. Sve ove nomenklature koje ste spomenuli temelje se na 
nazivima koje ste sami dali tim mjestima podrijetla, a apsolutno nemaju nikakve veze s imenima ili 
referencama koje se koriste u službenim zvjezdanim kartama. Čak je i galaksija Andromeda dobila ime po 
vama, a to se nikada nije koristilo nigdje drugdje, samo na vašoj planeti. Teško je imenovati različita društva i 

https://youtu.be/NJPsCaMSADY
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njihove varijante jer većina njih koristi simbole u svojim lokalnim prikazima, a na službenim zvjezdanim 
kartama ti se registrirani nazivi ili simboli pojavljuju u identifikaciji društva koje zauzima taj planet. Postoje 
planeti s više društava različitih rasa koji imaju nekoliko povezanih referenci, tako da je teško odrediti 
"jednostavna imena" kako vi sugerirate. Ove rase slijede kronologiju, svaka označava svoje početno mjesto 
podrijetla kao rasa, nakon čega slijedi odgovarajuća oznaka za kolonije koje drži raštrkane po drugim 
planetima. Kao primjer, sva društva Plejada iz 1871. u početku imaju originalnu oznaku galaksije kao oznaku 
planetarnog podrijetla "prve generacije", nakon čega slijedi imenovanje njihove kolonije "druge generacije", 
a ako ovaj sekundar ima druge kolonije, postojat će i treći agregat simbola koji kronološkim redom označava 
njegovu identifikacijsku kraticu kao "treća generacija" i tako dalje. U slučaju da se kolonija stvori u drugoj 
galaksiji, bit će stvoren simbol fuzije za te galaksije koji će prethoditi oznaci "majka rasa". Tako funkcionira sa 
svim rasama i njihovim društvima povezanim s Galaktičkim Zajednicama, tako da karte i baze podataka mogu 
biti sinkronizirane i razumljive svima. Lokalna društva mogu imati svoje denominacije, često narodna imena 
koja uključuju osnivače, karakteristike njihovih planeta, mjeseca, a ponekad i sunca. Lokalna imena su kao što 
kažete "babilonske kule", na primjer, ako Tibetanac kaže "ja sam iz svoje zemlje" na svom dijalektu, 
Norvežanin neće imati pojma gdje se nalazi, budući da ako kaže GPS koordinate sve je jasno. Stoga je u 
međugalaktičkom kontekstu važno podrijetlo matične rase i svih kasnijih razina njezinih društvenih 
ekspanzija. Kada se Camelopardalis, Arcturian, Aldebaram ili bilo koja druga rasa identificira, uvijek spominje 
majčinsku rasu ... ako je potrebna formalna ili komercijalna prezentacija, oni će dati opće informacije, koje će 
uključivati pojedinosti o lokaciji kolonije kojem njihovo društvo pripada, koji će se lako pronaći u bazama 
podataka zvijezda. 

P – Mythi, Japan je počeo stvarati Chimere koristeći ljudski DNK s različitim životinjskim DNK za proizvodnju 
donatora organa i možda bića iz klase sluga. Kako GZ gleda na ovu vrstu "lude" znanosti i što se može učiniti za 
jadnu polovicu humanoidnih bića rođenih iz epruvete? 

 
- Dobro, Galaktička Zajednica ima pravila koja će društva morati slijediti nakon pristupanja kao punopravni 
članovi. U slučaju doniranja organa, to će izgubiti svoju praktičnost uz korištenje naprednih tehnika organskog 
oporavka koje će biti dostupne, ali ako je bilo koja rasa namjerno uzgojena iz humanoidnih ili robovskih 
bioloških normi, ta će rasa biti sterilizirana i pomognuta od osoblja GZ do njihovog prirodnog izumiranja. 

 
 

P - Mythi, imam prijatelja koji čita tvoje odgovore koji se pita o broju ljudi na razini 1 koji se sada inkarniraju 
na Zemlji. Pitanje je tko je Kim Ung Yong i zašto sumnjam da je razvijeniji iznad razine 1? Kakvu će ulogu imati 
ljudi poput njega tijekom prvih godina GZ kontakta? 

 
- Ljudi poput njega mogu tvrditi da su na pragu između 1. i 2. razine. Neki se dobrovoljno inkarniraju na 
planeti kako bi služili kao parametri, obično vođeni osjećajem sudjelovanja u razvoju svoje matične rase u 
ovoj koloniji. U ovo doba pružnih prijelaza sve će se više ljudi poput njega primijetiti kako se inkarniraju ili već 
žive na planeti. 

 
 

P – Mythi, mnoge podzemne ljudske baze u Kaliforniji nedavno su uništile frakcije protiv globalne elite. Ovaj 
sukob je bio pravi razlog zašto je električna energija onemogućena. Izražena su neka nagađanja o golemoj 
količini eksploziva i biološkog oružja pronađenog u tim podzemnim bazama. Jesu li te uništene elitne baze stvorili 
neljudski suradnici? 

 
- Vidite, vaša vojska je stvorila puno podzemnih baza koje pokrivaju ogromna područja za sve vrste aktivnosti, 
uključujući bivše laboratorije koje je u to vrijeme koristio zajednički poduhvat reptilianskih znanstvenika. 
Kako je cijela zapadna obala Sjedinjenih Država počela postati nestabilna, te su baze morale biti prisilno 
iseljene, jer su tektonske pukotine počele kompromitirati tunelske sustave i objekte. Sa stvaranjem velike 
infrastrukture na Marsu, mnogi od tih kompleksa su premješteni tamo. Ali vaše elite ne bi odbacile ovu 
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priliku, i provedene su studije kako bi se ubrzala tektonska destabilizacija kontroliranim eksplozijama kao što 
sam objasnio prije nekoliko minuta. Nisu frakcije protiv vaših elita, već oni sami zatvarali napuštene rupe i 
iskorištavali priliku prema svojim planovima. 

 
 

P – Mythi, pitanje o našem eventualnom sastanku, koje aktivnosti uključuje prvi susret dobrodošlice između GZ 
i kandidata za članstvo? Susrećete li se s običnim ljudima ili našim "vođama"? Uvijek sam duboko razmišljao o 
prvom kontaktu, ali uvijek se pitam o kodeksu odijevanja i trebam li donijeti bocu vina na zabavu? 

 
- Pa, malo će vaših sadašnjih vođa nastaviti voditi, jer nemaju profil ili kvalitete potrebne za predstavljanje 
ove nove zemaljske rase. Voditelji koje će podržati GZ bit će mentalno kontaktirani, a ako se slože, vodit će se 
na sastanak s timom za društvenu tranziciju koji će rasporediti regionalna GZ. Izbor ovih novih vođa temeljit 
će se na razini, osobnosti i sposobnosti, tako da će biti slobodni od sumnji i potpuno dobronamjerni. Što se 
tiče zabave, možda će se dogoditi i vašim prijateljima i obitelji da obilježite ovu proslavu, a kasnije se možete 
prijaviti za zajednički rad s volonterima iz ove tranzicije uz pristup tehnologiji i druženje s drugim rasama koje 
će cijeniti vašu suradnju. 

 
- Lijepo je opet biti s vama prijatelji moji! Iskreno se nadam da ćemo se uskoro vidjeti. 

 
 

Video 162 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset dva – ožujak 2020. 
 

Ovo je kratka poruka u kojoj nisu uključena pitanja naših članova, to je zapažanje iz Mythija o tisućama pitanja o 
tome koja su se pojavila u posljednje vrijeme, a iskoristio je svoj prolaz kako bi opravdao svoj izostanak u ovih 
posljednjih nekoliko mjeseci. 

 
Poruka CB Mythija: 

 
Živjeli! 

 
- Prijatelji, konačno smo se moja posada i ja vratili u ovaj kvadrant Galaksije. Imali smo puno posla na 
misijama koje su uključivale podizanje 4 kolonije na razinu 1, uz punu integraciju u Galaktičku Zajednicu. Tri 
različita solarna sustava, 4 nova društva razine 1. Na dva od ovih planeta koji pripadaju istom sustavu, imali 
smo problem s integracijom zbog elita koje su kontrolirale jedan od njih, pomalo sličan vašoj planeti. I 
imamo dobru ideju o ponašanju u intervenciji Galaktičke Zajednice, koja će vjerojatno slijediti iste obrasce u 
odnosu na Zemlju. Te su elite na kraju morale prihvatiti sve uvjete, a oni koji se nisu složili da budu mirnim 
putem prebačeni na drugi planet prilagođen da primi koloniju nulte razine koju treba razviti. Više su voljeli 
izgnanstvo nego da moraju živjeti u društvu razine 1 koje je podržavala GZ, a koja se po njihovom konceptu 
smatrali nižom klasom. Ova ponašanja su vidljivo uzrokovana super egom ovih elemenata, koji radije vladaju 
na nižoj razini nego razvijaju svijest ujedinjene rase na istoj razini razvoja. Ovo je ponašanje sa klasičnim 
sličnostima s vašom elitom, koja je koristila sve metode za povezivanje s reptilskom rasom kako bi izolirala 
vlastitu koloniju na Marsu. Sada, za samo nekoliko godina od vas, ćemo imati još neke uspone na razinu 1 u 
ovom kvadrantu, osim vašeg očekivanog uspona, moji stari prijatelji, do dugo očekivanog izravnog kontakta, 
mi smo ovdje da vam pomognemo. 

 
- Kao što znate, godina "2020" koju ističete samo je referenca koju su postavili vaši sunarodnici. To je 
brojanje koje ništa ne znači u kontekstu prostornog vremena. Zemlja je već dala milijarde transakcija oko 
vašeg Sunca, tako da, nakon što je prihvaćen ovaj broj od određenog solsticija, koje su vaše sekte mistično 
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odabrale, ne predstavlja apsolutno ništa ni za jedno drugo društvo. Činjenica da ste odabrali određenu točku 
kao "nultu" referencu i od tada na manje ili više, nema nikakvog značenja u referenci stvarnih zvjezdanih 
vremena, samo za vašu vlastitu svakodnevnu referencu. Ali, Mantukovi kolege i ja nadamo se da ćemo ove 
godine, pod nazivom "2020", doći će do dubokih promjena u društvenom kontekstu planete, što će 
omogućiti vaš očekivani ulazak kao novo društvo u Galaktičku Zajednicu. 

- Vaše elite su na udaru, neutralizacija od strane GZ-e specifičnog frekvencijskog raspona 5G sustava za 
kontrolu nanokomponenti koje su vaše elite namjeravale provesti, izazvala je iznenadnu promjenu planova 
za biološki napad i ovo kazalište novog virusa je već odavno bilo spremno biti dio igre, a sada je 
implementiran. U tom kontekstu radi dio društva koji se bori za oslobađanje društava od štetnih utjecaja 
vaših sadašnjih elita. Kontekst ovog virusa koji je zasađen globalno, je da planet kao i njegova ekonomija 
imaju značajnu paralizu, koji uključuje ekonomski neuspjeh nekoliko društava i posljedično osigurava početak 
globalne kontrole gospodarstva uz implementaciju novog svjetskog poretka od strane elita. U ovoj fazi 
društvenog i ekonomskog napada preporučljivo je da preuzmete inicijativu da se opskrbite osnovnim 
stvarima i hranom za barem nekoliko mjeseci obvezne nestašice dobara. Budite oprezni s operacijama 
masovnog pseudo cijepljenja, kao i kontaminacije vode i hrane. Ovo mora biti pretposljednja igra vaše elite 
za provedbu svojih očajničkih planova kontrole, i nadaju se da će s tom nestabilnošću moći počiniti djela 
iznimke (depopulacija, rat itd) prerušena u činove svađe. Pokušajte ne napuštati svoje regije u kojima se 
nalaze članovi vaše obitelji, jer granice mogu biti zatvorene i svatko tko se pokuša vratiti može se smatrati 
prijetnjom i tretirati kao takav. Druga utjecajna skupina bori se u istom scenariju kako bi pokušala 
neutralizirati ovu inicijativu vaše elite, pokušavajući okrenuti plimu protiv njih, a oni imaju određenu pomoć u 
orijentaciji vođeni elementima povezanim s GZ. 
- Kao što je prijatelj CB-a, Plejadinac Arthur već rekao, soda bikarbona ili jabučni ocat i u njihovom 
nedostatku, limun također će utjecati na PH, kao i magnezijev klorid između ostalih. Pokušajte zadržati svoj 
PH između 7,5 i 8,0, a to će učiniti vaše tijelo neprikladnim za instaliranje i napad bilo kojeg virusa. Vaše elite 
šire nove mutacije ovog virusa regionalno, kako bi otežali kontrolu ili proizvodnju specifičnih cjepiva, stoga 
pokušajte ostati imuni tijekom tog razdoblja. 

- Pitali su nas zašto GZ ne može stvoriti obranu od tog biološkog oružja kao što je to napravio sa 5G, e, to 
ima jednostavno objašnjenje. Virusi su vrlo osnovni oblici života, svaki pokušaj masovne eliminacije bilo koje 
varijacije virusa neizbježno bi eliminirao tisuće drugih mikroorganizama koji održavaju istu vrstu strukture, 
uzrokujući reakcije potpuno izvan kontrole u drevnoj ravnoteži koju je razvila priroda planete. Koristeći to, 
vaše elite pokušavaju koncentrirati djelovanje na ovu stranu, ali se neutralizacija tih akcija proučava i 
provodi na način koji, iz očitih razloga, u ovom trenutku ne mogu objasniti. 

- Srest ću se ponovno s CB-om za nekoliko dana da odgovorim na opća pitanja iz grupe, ali morao sam svratiti 
da spomenem temu za koju se vrši pritisak na CB za odgovore. Nadam se da ste dobro, i vjerujem da će sve na 
kraju uspjeti. 

Vidimo se uskoro. 

Video 163 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset treći – svibanj 2020. 

Mythi-eva poruka: 

- Moji prijatelji, kao što većina vas već shvaća, ova vaša godina koja se zove 2020. bit će prekretnica u 
preokretu moći koja tisućljeća dominira vašim društvima. Mogućnost novog pozicioniranja planete u odnosu 
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na GZ može biti uskoro. Budite svjesni da će ovo biti važna faza u vašoj društvenoj strukturi, koja više nikada 
neće biti ista kao prije nekoliko mjeseci. 

 
Pitanja: 

 
P - Mythi, možeš li nam reći što se zapravo događa među dominantnim silama na planeti koje će u potpunosti 
utjecati na društvo u cjelini? Ljudi su općenito zbunjeni i gotovo ništa ne znaju što se događa. 

 
- Gledajte, blizu je vrijeme da se planet oslobodi od starih (globalističkih) kontrolora vaših društava. Čini se da 
je aktualni američki predsjednik postigao, izravno s Rusijom i neizravno s Kinom, dogovor, te su se odlučili 
zajedno suprotstaviti globalistima da ih skinu sa vlasti i javno im svima sude. Ova pandemija stvorena je kako 
bi mogla povezati reakciju globalista, ali lijek se okrenuo protiv njih, i favorizirao disidentske snage da 
zauzmu zlatni balast neophodan kako bi omogućili novu kontrolu svjetske ekonomije. Uspjeli su zaplijeniti 
velike količine zlata u Europi, doslovno ispraznivši podzemna ležišta vaše najveće vjerske sekte, krajem 
prošlog mjeseca pratili smo 650 letova iz Rima za New York. I tako mogu podržati novu valutu koja će zadati 
posljednji udarac globalistima. Potpuna dekadencija globalističke kontrole je neizbježna i to bi na ovaj ili onaj 
način moglo imati velike posljedice za društva. Pazite, jer većina ljudi neće ništa razumjeti i ove mjere će 
klasificirati kao državni udar, a ne kao oslobođenje. Kina će posredno iskoristiti ovu situaciju i iskoristiti svoja 
financijska sredstva u ovoj operaciji kako bi stekla svu moguću strukturu u zemljama koje će imati potpuno 
slomljena gospodarstva. Ovo je sažetak trenutne situacije, a odlučio sam vam o tome ispričati jer ništa drugo 
ne može zaustaviti već započeti proces. Mi ćemo gledati kako se događaji odvijaju, a promatrači GZ će isto 
tako gledati. 
 

P- Mythi, jesu li globalne brojke u vezi s ovom pandemijom potpuno izmišljene da nas zavaraju ili je bilo koji 
dotični biološki agens djelovao na bilo koju populaciju? Sada kada je globalna ekonomija gotovo paralizirana, 
koji će biti njihov sljedeći potez u stvaranju jedne svjetske vlade? Lažni napadi vanzemaljaca? 

 
- Igrom slučaja, prije nekoliko dana sam dobio zanimljivu informaciju. GZ znanstvenici u bazi na Antarktiku, iz 
radoznalosti, izolirali su mikroorganizam koji ste vi nazvali "korona virusom" i utvrdili da to zapravo nije virus 
već beživotna struktura stvorena bioinženjeringom koja uzrokuje zgrušavanje krvi, te da se može aktivirati na 
daljinu uglavnom kodiranjem umetnutim u prijenose vaše 5G komunikacijske mreže. Kao što sam već rekao, 
ova 5G komunikacijska tehnologija ako se koristi samo za ono što je prvobitno najavljeno, kao komunikacijski 
sustav široke pokrivenosti, sve bi bilo normalno, ali sustav se koristi za daljinsko aktiviranje ovog i drugih 
uređaja iste vrste razvijenih za druge funkcije, koji su se u velikoj mjeri raširili u vašoj atmosferi, u pitkoj vodi, i 
uglavnom se ubrizgavali izravno u obliku cjepiva. GZ analizira kodirani aktivacijski kontekst koji se sastoji od 
nekoliko koraka konfiguracije, od kojih jedan umjetno rekonfigurira sustav primanja signala česticama u 
nasumične i nepredvidive sekvence. Ako je nemoguće prekinuti interakciju sustava s česticama i proces se 
smatra pokušajem masovnog izumiranja, cijeli vaš 5G sustav, uključujući uključene satelitske mreže, sonde 
mogu potpuno deaktivirati bez prethodne obavijesti. Vjerujem da vaše elite neće imati vremena za skuju 
napad vanzemaljaca, zbog načina na koji stvari idu protiv njih. 

 
 

P - Mythi, hoće li bića odgovorna za masivni podzemni svijet (DUMBS, gradovi, tuneli) na Zemlji, napustiti 
planet? Čini se da ako ostanu, ljudi na Zemlji se ne bi mogli uzdići na Razinu 1. Možete li nam reći nedavne 
događaje ovih nastojanja? 

 
- Od prošlog mjeseca veliki brodovi reptilske službe krenuli su prema koloniji Marsa. Vidite, zlato i ostala 
bogatstva koja je vaša elita ranije donijela ne može se vratiti, a to je za njih bio pucanj u nogu. Reptilske 
službene brodove pregledavaju sonde i puštaju ih nakon što shvate da nema naboja koji s Marsa dolaze na 
vaš planet. 
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P - Mythi, u kolovozu ove godine istraživači LIGO-a (Laser Interferometer Gravitation-Wave Observatory u SAD-u) 
mislili su da su uočili svoje prvo spajanje neutronskih zvijezda crne rupe pod nazivom Event S190814bv. Moje 
pitanje: što se tamo dogodilo, je li bilo civilizacija u blizini sudara? Kako je sudar utjecao na njihove živote i što 
im se dogodilo? Hvala vam! https://www.technologyreview.com/f/6142 ... tron-star/ 

 
- Vidite, ovi slučajevi koje ste primijetili već su se dogodili tisućama godina u velikoj većini, ali kada se dogodi 
da postoje civilizacije, u to su uključene odgovorne regionalni GZ ili ponekad čak i nekoliko njih promoviraju 
uklanjanje ovih civilizacija na druge planete. Vidite, ovi događaji se događaju kroz dugo vremensko razdoblje 
i dogovori se planiraju mnogo prije nego što postoji stvarna opasnost za bilo koju koloniju u regiji. 

 
 

P - Dragi Mythi, jednom si rekao da će se "ovaj Van Allenov pojas raspršiti kada planet bude na pravoj točki", 
možete li nam, molim vas, reći koliki se postotak toga raspršio od tada i kakav je učinak na naše tijelo i dušu? 

 
- Energetski prstenovi se još nisu promijenili, tek nakon integracije planeta u Galaktičku Zajednicu ti će 
prstenovi biti neutralizirani. To se događa u svim kolonijama nulte razine, ne samo na vašoj planeti. Energetski 
prstenovi su postavljeni da štite koloniju u oba smjera, odnosno ništa ne ulazi i ništa ne izlazi ako niste 
spremni za to. Neće se raspršiti, bit će isključeni. Nijedno živo biće neće biti pogođeno ovim procesom, a 
najmanje kvantne duše. 
 

P - Kao što svi znamo, sve čestice atoma zaustavljaju se na apsolutnoj nuli (-273 stupnja Celzijusa). Mythi, 
postoje li čestice u svemiru koje to mogu prkositi, čestice su još uvijek aktivne čak i na apsolutnoj nuli? 

 
- Vidi, -273 stupnja Celzijusa je temperatura pri kojoj energija koja upravlja kvantnom mehanikom čestica 
ulazi u stanje paralize kretanja, ali održava potencijalne razlike aktivnima i taj potencijal kretanja ostaje 
inertan samo čekajući kvantno oslobađanje s porastom temperature. Grubo govoreći, to je kao da zamrznete 
žabu i nakon odmrzavanja se vrati u aktivnost, život nikada nije stao, samo je paraliziran. Postoje čestice koje 
stvaraju vlastitu energiju kojoj je potrebno približno - 300 stupnjeva Celzija da bi se održalo stanje potpune 
kvantne paralize. 

 
 

P - Mythi, možeš li nam reći što se događa s pulsirajućim svjetlima Venere? Je li to dio teraformiranja ili se 
događa nešto drugo zbog čega se Venera ponaša na ovaj način? Hvala vam : ) Signal poput Morseovog koda 
koji dolazi s Venere ili masivne eksplozije uživo infracrvene - https://www.youtube.com/watch?v=AuCnzPf2BKg 

 
- Ovaj fenomen vam je lako razumjeti, jer nikada prije niste vidjeli da se planet teraformira. Kada pokušate 
stabilizirati veliki dio površine planeta, koji ima jaku vulkansku aktivnost, to stvara slojeve otrovnih plinova 
debljine nekoliko desetaka kilometara u novoj atmosferi, a ti plinovi nakon stabilizacije procesa sustavno se 
pale od energetske zrake s brodova koji sudjeluju u ovom procesu, stvarajući ove snažne bljeskove 
svjetlosti. 

 
 

P - Mythi, tvrtke razvijaju i lansiraju tehnologiju kao što su Starlink i Google Balloons u orbitu. Jesu li ovi sateliti 
opasni, i ako jesu, može li ih Galaktička zajednica jednostavno ukloniti s neba? 

 
- Da, nakon što planet postane dio GZ-e svi objekti u orbiti koji nemaju praktičnu primjenu će se ukloniti, čak 
i za poboljšanje prometa na ulazima i izlazima planeta, što u slučaju ove planete postaje sve problematičnije. 

 

https://www.technologyreview.com/f/6142
https://www.youtube.com/watch?v=AuCnzPf2BKg
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P - Draga Mythi. Kako sve izgleda, Galaktička zajednica odlučila nas je ostaviti u rukama najgoreg sotonističkog 
kriminalnog konzorcija kojeg možemo zamisliti, kako bi naša iskustva bila dobro začinjena traumatskim 
događajima. Mislite li da je ovo (prema vašim osobnim standardima) pravi način da se postupa sa svim 
Zemljanima samo zato što je to politika Galaktičke Zajednice koju promoviraju manje emocionalne rase? 

 
- Nemoj to tako tumačiti. Kao što možete pročitati u prethodnim odgovorima, vaše društvo reagira i ide 
očekivanim smjerom za prolazak ove kolonije. Članovi GZ nisu hladni prema osjećajima, oni vam jednostavno 
ne mogu sisati naranče jer vam to ne bi utažilo žeđ. Pokazujete očekivanu sposobnost da se riješite okova 
koje su vam iz vlastite nepažnje dopustili da stavite na noge... i čini se da sada počinjete raditi dobar posao u 
tom pogledu. Svi navijamo za vas u nadi da ćete konačno sisati svoje naranče. 

 
- Ovdje se nadamo da će sve uspjeti... i ponosni smo što sudjelujemo u ovoj posebnoj godini. 

 
Budite dobro prijatelji moji. 

 
Članovi koji su sudjelovali u pitanjima u sadržaju ovog videa po predmetnom redoslijedu. Veliko hvala: 
Deepu, Pavel, Paul, Anthony, Shyner, Sergey Kulakov, Nikhil, Naveen, Wayne, Sitch, Yves, Tami, Rowena i 
Urosh. 

 
Na kraju ovog PDF-a bit će uključen stalni odjeljak koji će sadržavati sporadična zapažanja koja nam je 
prenio Arthur, Plejadanac s planeta Taus, koji radi u timu raspoređenom ovdje na našem planetu. 

 
20. svibnja 2020. - Prijatelji, razgovarao sam (CB), sa Arthurom prije nekoliko minuta i evo sažetka razgovora: 

 
- Imamo stotine sondi u orbiti oko planete koje procjenjuju sve što vaši ljudi šalju u svemir... ako se 
neki sustavi smatraju štetnim, naše sonde će sve neutralizirati u sekundi. 

 
- Što se tiče nesreće koju spominjete u unutrašnjosti Brazila, dogodila se nesreća sa znanstvenicima iz 
Aldebarana koji su putovali na službenom brodu bez polja sile jer su slijetali na raznim mjestima 
prikupljajući uzorke, a vaš zrakoplov se očito sudario s njihovim, namjerno uzrokujući pad. Nažalost, svi su 
znanstvenici mrtvi, a olupina je sigurno otišla u stanje samodegeneracije. Baza na Antarktiku, kao i baza 
koja se nalazi u Brazilu i mnoge druge podmorske baze su pune, više od 500 brodova je trenutno na planeti, 
a u sustavu je stacionirano mnogo matičnih brodova. Instaliraju se dvije nove baze, jedna Camelopardalis-a 
koja kruži oko Venere, i druga od Aldebaran-aca na planeti Mars. Pokret se u ovom sustavu jako povećava. 

 
- Tektonski rast planete može u svakom trenutku ubrzati proces, pa bi moglo biti novosti i na ovom polju. 
Svađa među frakcijama za kontrolu planete uvelike se zaoštrava, jedni potajno uništavaju objekte drugih, jer 
je ovaj neobjavljeni rat u punom tijeku, a mnoge velike promjene će se sigurno dogoditi prije kraja ove 
godine. Moći ću vam dati neke koordinate, ali može biti da vas Mantukean (Mythi), naš prijatelj, također 
obavještava. 

 
Snaga svima! Arthur. 

 
30. svibnja 2020. - Prijatelji, primio sam važnu poruku od Arthura prije nekoliko minuta. 

 
- Ne dopustite im da vam ubrizgaju bilo kakvu tvar, bilo da se to zove cjepivo, lijek ili hrana. Vaš PTB (Power 
To Be - elita) je već preuzeo kontrolu nad glavnim vladama na planeti; vaši sadašnji predsjednici su samo 
ukrasne figure. Pokušaj kontroliranja populacije diljem svijeta pomoću tehnologije je u tijeku brzim koracima. 
Stotine satelita lansirane su u posljednjih nekoliko dana kako bi pokrili planet, te omogućili kontrolu biološke 
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integracije nanokomponenti koje će djelovati na populaciju, kao opcija zemaljske komunikacijske mreže, u 
slučaju da ona ima neuspjeh u pokrivenosti. Pošto su to biointegrirajuće komponente, ne postoji način da se 
deaktiviraju osim injekcijom odgovarajućih protuotrova, što će biti nemoguće učiniti silama izvan planeta u 
ovom trenutku neizravnog kontakta. Građanska i prometna prava bit će u potpunosti kontrolirana. 

 
Budite vrlo oprezni u ovom razdoblju ekstremnih akcija. Živjeli! 

 
 

Video 164 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset četiri – listopad 2020. 
 

- Zdravo prijatelji! Još sam živ i zdrav. Morali smo napraviti pauzu u komunikacijama općenito na zahtjev GZ, 
jer je toliko toga u tijeku na planeti u ovom trenutku. Mnogo kretanja uglavnom Pleidinaca i Arkturijanaca. 
Kao što sam već spomenuo, 2020. godina na vašem lokalnom kalendaru bit će prekretnica u ovim 
posljednjim         desetljećima. 

 
- Kružili smo među novim kolonijama razine 1 kako bismo pomogli u društvenoj adaptaciji na ovim planetima, a 
ja sam iskoristio priliku da napravim analize grupe koju ste formirali i dopuni ažuriranje svog izvješća o razvoju 
prema subjektima i izraženim reakcijama od vas. 

 
- Vaše stanje zabrinutosti i strepnje su sasvim normalne, jer se toliko toga događa. Monetarni sustav uskoro 
će zamijeniti sadašnji rezervni kontejneri, banke kakve danas poznajete mogu prestati s radom, kriza 
uzrokovana 

lažnom pandemijom mogla bi biti najgora u modernoj povijesti. Čelnici zaduženi za ovaj novi scenarij, tajno 
se sastaju na prethodno određenim mjestima kako bi definirali mjere poduzete protiv trenutnog sustava 
tisućljetnih kontrolora.Ne može se puno toga reći, ali za dobro promatranje stručnjaka poput vas dosta je pola 
riječi. S CB-om sam razgovarao sporadično, ali tek sada sam mogao osobno doći da odgovorim na sva pitanja. 

 
- Pojačat ću zahtjev da ne primate cjepiva stvorena da "sadrže" ovu lažnu pandemiju koju su pokrenule 
vaše elite... ovo cjepivo može biti okidač za aktiviranje nanokomponenti koje se aktiviraju na daljinu, 
uključujući vozila s prijenosnim antenama koje mogu kružiti u gusto naseljenim područjima, kako bi zaobišli 
bilo kakav nadzor koji će Plejadini provoditi na vašim satelitskim mrežama i zemaljskim prijenosnim 
sustavima. 

 
Pitanja: 

 
P - Mythi, koliko je točno da smo putovali posljednjih nekoliko tisuća godina kroz ostatak Supernove koji je 
utjecao na jačanje galaktičkih štitova? Inače poznata kao heliopauza koja štiti naš Sunčev sustav, učinkovito 
slabeći Zemljinu magnetsku sferu što se više približavamo napuštanju? Je li to globalno zatopljenje ili 
ledeno doba kojeg se moramo bojati? Možete li potvrditi da je to prava istina koju skrivaju od nas? 

 
- Vidi Tome, procesi galaktičkog formiranja su prožeti varijablama koje je teško uvjetovati u kratkom 
odgovoru. Galaksije se formiraju na različite načine ovisno o koncentraciji nebeskih tijela u njihovom 
području agregacije ili prolaska puta koji se može uhvatiti intenzitetom polja mase ove galaksije. Uobičajeno, 
galaksije nastaju eksplozijom velike zvijezde ili emisijom pritiska iz crnih rupa s paralelnim svemirima koji 
izbacuju materiju umjesto da usisavaju, a ta inercija stvorena formacijom nastavlja se tisućama godina, 
napuhujući formiranu galaksiju do njezine potpune stabilizacije. Da pojednostavimo, svaki zvjezdani sustav 
unutar galaksije stvara vlastitu ravnotežu sila kako bi nastavio postojati, a planeti, uključujući i vaš, generiraju 
magnetsko polje koje odgovara njegovom vlastitom dinamičkom kretanju i karakteristiku njegovog 
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formiranja. Toplo ili hladno? ovisi o prirodnim aktivnostima samog planeta, tj. ako nekontrolirane vulkanske 
aktivnosti prožimaju atmosferu pepela, dogodit će se ledeno doba... ako se os previše spusti od svoje osi 
sjever-jug, magnetsko polje će pretrpjeti dispozicije koje bi mogle oslabiti obranu od emisija vašeg sunca i to 
će zagrijati planet kao cjelinu... kao što vidite, nema veze s položajem galaksije, svaki solarni sustav koji je dio 
nje, postavlja svoja vlastita pravila u tom smislu. 

 
 

P - Dragi Mythi, budući da Kinezi imaju posla i imaju kontakt s vanzemaljcima, koje druge zemlje također 
imaju kontakt, a da građani za to ne znaju? Također, nije li ovo protivno smjernicama Galaktičke Zajednice? 

 
- JB, postoje kontakti matičnih rasa s određenim društvima, ali to ne znači da mogu prenijeti tehničke 
informacije kako bi bile superiorne u odnosu na druga društva. Većinu vremena kontakti su više usmjereni 
na filozofsko nego na tehničko područje. Nijedna interakcija se ne odvija a da GZ to ne zna ili pomno ne prati. 
Vrlo jednostavno rečeno, kao da majka oduzma sinovu praćku, a druga majka oduzme svome. Sve što može 
pomoći u stvaranju mirnog suživota, GZ može pustiti u sve značajnijem obimu ovisno o porastu razine 
kolektivne svijesti uključenih društava. 

 
 

P - Mythi, doživljava li se Zemlja jednako odmrzavanje i na južnom i na sjevernom polu? Što ako se ocean jedne 
hemisfere prvi počne zagrijavati? Jesu li oceanske struje već počinjale mijenjati svoj tok? Čitao sam mnoge 
postove o tome da je ozonska rupa zatvorena, i želio bih pitati je li se to dogodilo zbog Galaktičke Zajednice ili 
je to zato što je temperatura porasla za 20 stupnjeva kako kažu znanstvenici. Hvala. 

 
- Vidite Baru, djelomično je na vaše pitanje već odgovoreno, ali što se Zemljina jezgra više naginje 
unutar planete, to više traje uzduž magnetskog polja u kojem linije sile postaju sve više pod kutom u 
odnosu na 

magnetske interakcije s vašim središnjim suncem. Stoga je prirodno da se vaši oceani počnu zagrijavati 
drugačije kao i zračne mase u vašoj atmosferi, a to je ono što će planet dovesti do prirodnih promjena koje 
se očekuju. 

 
 

P - Mythi, recite nam što se stvarno dogodilo u Barentsovom moru 12. kolovoza 2000. kada je potonula 
nuklearna podmornica "Kursk", usmrtivši svih 118 članova osoblja na brodu. Tko je odgovoran za taj 
incident? Hvala vam! 

 
- Vladimire, shvati da ne vodimo sve evidencije o nesrećama u kojima ste uključeni, osim ako se radi o 
ratobornim djelima protiv drugih društava. Uzmite u obzir sljedeće, čak i uz redundancije u sigurnosti vaših 
trenutnih projekata vozila, ovisite o tisućama detalja i komponenti koje mogu predstavljati tehničke i ljudske 
nedostatke, osim što nemate zaštitna polja koja izoliraju vaša vozila od okoliša, izravno ste podložni svemu što 
se može dogoditi u interakciji vaših vozila s prirodom planeta. Prema malobrojnim zapisima koje sam imao uvid 
u regiju tog datuma, dotična se podmornica sama uništila zbog nepovratnih tehničkih kvarova. Nema detaljnijih 
informacija. 

 
 

P – Mythi, znamo da u sljedećoj fazi, polako ćemo se riješiti granica i jezike donekle ujednačiti s nekoliko 
postojećih. Upravo sada, za mnoge ljude na zemlji, njihova kultura i jezik su ono što ih čini onim što jesu. I 
daje im osjećaj pripadnosti. Dakle, želio bih znati kako će funkcionirati integracija i gubitak kulture? Hvala 
vam! 
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- JB, ne brini se toliko o ovome. Za to će trebati potrebno vrijeme, svijest i mješavina kulture će se događati 
postupno. Važno je da će sve što je dobro u jednoj kulturi postati dostupno drugim kulturama za usvajanje, 
i obrnuto. Zamislite djecu Nijemca s Japancima ... oni će imati mnogo širi horizont za integraciju kulturnih 
navika i to će ih navesti da se dive karakteristikama svakog od njih u ovoj integraciji. Dobra stvar kod 
kozmopolitske kulture je da svi shvaćaju kvalitete jedni drugih i odbacuju loše sklonosti svake kulture 
uključene u tu mješavinu. 

 
 
 

P - Mythi, molim te reci mi, ako se približavaš suncu na svemirskom brodu koji je otporan na vrlo visoke 
temperature, možeš li čuti zvuk od samog sunca? Kao što su pucketanje, eksplozije, udarci, žuborenje tekuće 
lave.? Koje zvukove proizvodi? Što se nalazi na površini sunca i što bismo mogli vidjeti ako s njegove površine 
uklonimo plamen? Diže li se plamen visoko s svoje površine? Kolika je temperatura unutar jezgre sunca (ako 
je ima)? I je li moguće spustiti svoje brodove na njegovu površinu? 

 
- Vladimir Matsesta, temperatura Sunca u točno središnjoj točki je otprilike 16 milijuna stupnjeva Celzijusa, a 
sunčeva aktivnost stvara toliko topline kao rezultat rotacije njegove jezgre koja je vrlo brza u odnosu na 
ostatak magme. Dinamo učinak sunca je vrlo velik. Sunca su bučna zbog velike površinske aktivnosti i 
stvarno vrlo nestabilna, bez dovoljno čvrste površine da bi se na nju spustio bilo koji brod. U njemu se nalazi 
veliki portal koji koristi svoje golemo obilje energije, za određene teleporte, ali ovaj portal se nalazi iznad 
njegove površine i briše sliku površine ispod kada se aktivira, zbog čega vanjski promatrači vide samo 
potpuno tamnu mrlju. Što se tiče zvuka, svemirske letjelice mogu utišati zvučne valove jednostavnim 
podešavanjem u poljima sile. 

 
 

P – Mythi, neka se indijska višeruka božanstva poistovjećuju s kozmičkom sviješću i sa čuvarima Svemira. 
Odakle potječu te legende o drevnim višerukim stvorenjima čija je pojava raširena u zemljama Istoka u obliku 
divovskih skulptura, stijenskih freski i slika? Jesu li stvarno postojali i tko su bili? 

- Keyt, ove legendarne slike pokušavaju prenijeti sljedbenicima sliku da bog ili polubog mogu komunicirati 
kao da ih ima mnogo, slike su se poštovale na taj način simbolizirajući snagu mnogih ruku, jer su ruke bile 
simbol svega da su muškarci u tim vremenima mogli raditi, rukovati alatima i napitcima, brinuti se o 
usjevima, brinuti se o obitelji, tkati tkanine, braniti se, ukratko, u tim su razdobljima samo ruke mogle 
komunicirati s jednostavnim alatima i učiniti čovjeka posebnim. Nikada nije bilo bića s mnogo ruku poput 
onih na ovim kipovima i freskama, to je uvijek bio simbol koji je pokazao superiornost tih entiteta. 

 
 

P – Mythi, postoje li inteligentni glavonošci u svemiru koji stvarno postoje? Kao što su hobotnice i lignje. Putuju 
li svemirom? Komuniciraš li s njima osobno? Po kojim sposobnostima mozga se razlikuju od nas i vas? Čini se da 
su hobotnice iznimno inteligentni promatrači i rješavači problema. Trebamo li jesti ova divna stvorenja kao 
hranu? Mogli bi nas naučiti ponešto, čini se. Hvala ti dragi prijatelju. 

 
- Pavel i Luna, samo hobotnice imaju visoko funkcionalan mozak, lignje nisu opremljene naprednijim 
mozgom. Da, postoje društva hobotnica dovoljno napredna da imaju bujne kolonije na nekoliko planeta, ali 
kako im nedostaju funkcionalni kosturi, oni su strogo morska bića. Neka napredna društva imaju vozila za 
kretanje i mogu se kretati prostorom bez problema, ali umjesto zraka, ti su brodovi poput rezervoara za vodu 
sa slanom vodom. Mogu posjećivati samo druge planete koji također sadrže oceane, gdje mogu lako provoditi 
svoja istraživanja. Nažalost, tih je društava vrlo malo, jer su izrazito poslušna bića, dobre naravi i vrlo 
druželjubiva. Govoreći za sebe i svoje društvo, smatram da je potpuno glupo hraniti se tim posebnim 
stvorenjima. 
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P – Mythi, reci nam nešto više o rasi čija je predstavnica razgovarala s Matildom Makelroy 1947. Na kojoj su 
razini, koje su projekte realizirali na Zemlji, koji sudjeluju sada u tranziciji kolonije? 

 
- Maxim, ovo je rasa razine 4 iz drugog regionalnog GZ-a koji ne uključuje vašu galaksiju. Vole mapirati kolonije 
i na kraju ponuditi podršku drugim GZ-ma kada je to potrebno. Imaju puno iskustva s integracijom kolonija, ali 
u slučaju vaše planete, s obzirom na broj rasa koje su već uključene, vjerujem da ne bi trebali raditi ovdje. 

 
 

P - Dragi Mythi, kakva je trenutna politika Galaktičke Zajednice u vezi s nuklearnim elektranama koje još uvijek 
rade nakon roka za zatvaranje koji im je dat 2011. godine? Što možemo očekivati u sljedećih 5-10 godina s 
ovim sektorom i proizvodnjom električne energije općenito? 

 
- Vidite, nakon 2011. održano je nekoliko sastanaka na ovu temu, a zbog nedostatka uvjeta u mnogim 
regijama da svoja društva opskrbe energijom, došlo je do preformulacije u kojoj su vaše vlade morale poduzeti 
dodatne sigurnosne mjere koje je nametnula GZ kako bi izbjegli velike probleme, dok planet koristi ovu vrstu 
energije. 

 
 

P - Mythi, možeš li potvrditi ili opovrgnuti da magnetsko polje ne pripada magnetu, odnosno samoj tvari? 
Magnet je poput leće u okolišu po tome što pretvara energiju okolnog prostora unutar sebe na atomsko- 
molekularnoj razini. Je li to točno? Na temelju toga, je li moguće stvoriti generator besplatne energije na 
magnetima bez kršenja zakona održanja energije i bez korištenja kvantne tehnologije? Koliko dugo bi to radilo? 

 

- Maksud, točno je da magnetsko polje pripada magnetu. Orijentacija vrtnje elektrona većine atoma 
usklađena je s određenim smjerom i to će odrediti polove magneta. Nema veze između magneta i 
"koncentratora energije" poput lećae u okolišu. Interakcija linija magnetske sile može stvoriti energiju samo 
kada su u interakciji s drugim metalnim atomima i podložne su trenutnoj orijentaciji vrtnje onih, koje 
sugerira blizina magneta. Magnetska energija sama po sebi ne postaje korisna energija osim ako ne postoji 
neka vrsta interakcije izvan magneta. 

 
 

P - Mythi, bi li EMP bio učinkovit mehanizam protiv nanočestica koje se ubrizgavaju u naša tijela putem cjepiva 
i ako jest, kako običan građanin generira EMP s dostupnom tehnologijom? 

 
- Dominik ne, ova EMP tehnologija može komunicirati s uređajima koji su aktivirani i koji rade, u slučaju 
nanočestica, budući da rade s kiselom interakcijom sa živim organizmom, nakon što se aktiviraju, ostat će 
aktivni. Ako oni imaju svoje vlastite smjernice, nastavit će djelovati, ako se trebaju spojiti na udaljene 
sustave za prijenos podataka, mogu prestati s njima komunicirati jer EMP može isključiti upravljačke sustave. 

 
 

P - Mythi, je li istina da ispod morskog dna Bermudskog trokuta postoje ogromne komore ispunjene 
plinskim hidratima, bilo u čistom plinovitom obliku ili zamrznutim u ledu? Kako su nastali i zašto su tu? 

 
- Rafael, da, te naslage postoje u mnogim oceanskim područjima na planeti, to je uobičajeno. Oni su rezultat 
slojeva bioloških ekstrakata koji stvaraju džepove plinova kada niži slojevi metaboliziraju uljne listove. 
Platforme za istraživanje prirodnog plina gotovo su u potpunosti instalirane u oceanima. 
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P – Mythi, prema teoriji istaknutog ruskog astrofizičara Nikolaja Kozyreva, kozmička svijest ljudskog promatrača 
može trenutno putovati s jedne točke svemira na drugu. Mythi, što možete reći o uređaju pod nazivom "Kozyrev 
Mirrors"? https://dusz.us/Kozyrev_mirror.html 

 
- Al dente, oprostite na razočaranju, ova teorija nema definitivnu znanstvenu osnovu, premještanje čak i 
mentalno na drugo mjesto u svemiru trenutno bez znanja kamo točno idete je utopija, teorija bez 
praktičnog učinka ili uvjerljive znanstvene osnove. Dizajn ovog uređaja također ne govori apsolutno ništa 
znanstveno gledano. 

 
 

P - Dragi Mythi. Bi li globalna nestašica hrane izazvana taktikom PTB-a i promjenom klime pokrenula 
intervenciju Galaktičke Zajednice protiv genocida? 

 
- Peter, smjernice Galaktičke zajednice imaju svoja interna pravila, oni će odlučiti što treba učiniti u ovom 
slučaju. Ovisi o tome kako kategoriziraju događaj te bi trebali poduzeti uvjerljive korake. Ali mogu reći da što 
se društvo više odupire i obeshrabruje vaše korumpirane vladare izlažući ih njihovim zvjerstvima, to će se 
brže neutralizirati i postići društveno oslobođenje. Ponekad vas stariji brat može izvući iz batina u školi, ali na 
kraju ćete biti ponosni i imati više povjerenja u sebe kada se suočite i pobijedite u vlastitim borbama. 

 
 
 

P - Mythi, jedna od kćeri moje prijateljice ima simptome poput covida, ali je negativna na covid. pošto si to 
rekao' sa sredstvom za zgrušavanje krvi, možete li nam reći kako se suprotstaviti agensu nakon što se aktivira? 
Jesu li antikoagulansi učinkoviti u liječenju simptoma? Mogu li se Antitrombociti koristiti kao profilaksa? Mogu li 
se potpuno eliminirati iz tijela bez vanzemaljske tehnologije? Jesu li se također širili istim sustavom dostave kao i 
naniti? Možete li nam reći više? 

 

- Deepu, nanokomponente dolaze u obzir samo kada se ubrizgavaju kao cjepiva. Za rad moraju pronaći kiselu 
sredinu u tijelu domaćina. Jedini način da ih održite neaktivnima je održavanje tijela na 7,5 lužnatosti, a to već 
znate. 

 
 

P – Mythi, rečeno nam je da su Rusija i Kina naoružale neke od svojih satelita usmjerenim energetskim 
oružjem. Sada imamo ovo od američke vojske. Hoće li to dovesti do svemirskog rata i hoće li Galaktička 
Zajednica uskočiti kako bi spriječila veliku štetu bilo kojoj zemlji u opasnosti? Hvala vam. 

 
- Tami, slučaj laserskih operacija vaše vojske je izvan kontrole oružja koje se smatra masovnim uništenjem. U 
svakom slučaju, znamo da je to oružje malo zastupljeno. Za korištenje u orbitalnom prostoru služe za uništenje 
objekata, ali za korištenje zrak-zemlja nema dovoljno snage da izazove značajnije štete na površini. Ako mi kažete 
da bi se njime moglo zapaliti stvari, možda čak i u određenim slučajevima, ali bilo bi puno jeftinije koristiti 
običnu dron za paljienje nego potrošiti svu ovu tehnologiju na to. 

 
 

P - Zdravo dragi Mythi, hoćeš li nam reći o trans i nebinarnim rodovima? I kao osobni identifikatori i izbori za 
odgoj beba, djece i tinejdžera. Odakle potječe nečija identifikacija s drugim spolom od njihovog biološkog (ili 
niti jednog) spola? Je li to određeno u ranom djetinjstvu ili se takav prijelaz može sugerirati tijekom cijelog 
života i koji čimbenici dolaze u obzir? Postaje li naše globalno društvo svjesnije nečega što je oduvijek postojalo 
i što jednostavno postaje vidljivije i zastupljenije ili se to povećava? Hvala vam. 

 

https://dusz.us/Kozyrev_mirror.html
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- Vidi Jaya, poremećaji u ponašanju mogu doći u bilo kojoj dobi, mogu biti izazvani okolinom u kojoj dijete 
odrasta ili mogu biti prirodno manifestirana sklonost. Zapravo, seksualni užitak je potpuno osobni čimbenik, 
i ako nikome ne šteti, nema stvarnog društvenog problema uzrokovanog njime. Važno je da se osoba može 
povezati sa svojim afinitetima i da se ne osjeća zaglavljeno u svojoj potrazi za seksualnom srećom. Sve što je 
prirodno, a ne nametnuto, vrijedi u potrazi za ravnotežom koja proizlazi iz dobrog i zadovoljavajućeg 
spolnog odnosa. Te tendencije naklonosti prema bićima istog spola ili čak prema različitim pasminama 
životinja događaju se u prirodi, gdje ne postoje društvena ograničenja koja bi nametala ono što bi bilo 
normalno ili ne. Važno je da se dogodi prirodno i izazove očekivano zadovoljstvo dotičnom paru. 

 
 

P - Mythi, kako opisuješ ego i savjesnost, i kako vidite odnos između njih na razinama 1-2-3 kao usporedbu 
kako se ta dinamika mijenja? Kako ego utječe na podizanje razine svijesti i aktivacije mozga kroz mnoge živote 
budući da postoje visoko inteligentni ljudi s velikim egom i drugi manje intelektualni, ali visokog karaktera i 
malog ega? Ima li ego koristi u razini 0 i razini 1? Možete li proširiti ono što ste rekli o bodovima ravnoteže? 

 
- Sichi i Michael Norton, prijatelji, što je veća svjesnost bića, to je manje ego uključen. Ego se događa kada 
mislite da ste bolji ili superiorni u odnosu na druge, i što više učite to više shvaćate malu udaljenost koja vas 
dijeli od onoga s kim se uspoređujete. Nećeš prezirati sjemenke koje niču zato što si već plod koji je sazrio, 
jer već svjesno znaš da si ti bio jedan od njih prije nego što si tamo stigao. Nemojte miješati inteligenciju sa 
savjesnošću, ako to dvoje ne slijede paralelno, štetne stvari poput ega i osjećaja superiornosti samo će 
odgoditi stvarni razvoj osobe kao bića. Kada se svjesnost razvije, ego je zamijenjen ponosom što ste dio 
univerzalnog procesa razvoja i vašeg sudjelovanja u njemu, pomažući novim sjemenkama da postanu 
plodovi, možda sočniji od vas samih. 

 
- Lijepo je opet biti s vama prijatelji moji, GZ je liberalniji sada kada se definiraju pravci i prati trenutno 
političko stanje koje bi moglo radikalno promijeniti tijek društava planete. Ali nemojte griješiti, pokušaji 
stagnacije svjetske ekonomije nastavit će se kao glavna akcija vaših tisućljetnih krvnika koji će pokušati izvršiti 
svoje planove depopulacije planeta različitih etničkih grupa, i tako na duže vrijeme destabilizirati mogućnost 
vaših mogućih novih vođa da pokušaju normalizirati svjetsko gospodarstvo sa novim pravilima. 
- Uvijek smo tu za vas! 

 
 

Video 165 
 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset peti – prosinac, 2020. 
 

- Pozdrav prijatelji, drago mi je što sam opet ovdje i razgovaramo. Puno posla, ali jednog od ovih dana govorit 
ću o više detalja o našim misijama. 

 
P - Jaya: Mythi, s humanoidnom reptilskom kolonijom Mars, gdje su mnogi elitni članovi već pobjegli, a mjesec 
nam je zabranjen, zašto postoje "mjesečevi landeri" za NASA-u i marsovski pothvat SpaceX-a (Elon Musk) od 
Blue Origin (Jeff Bezos)? Za što? Za koga? Zašto planirati misije na Mars kada tamo nisu poželjne ne-elite? 
Kampanja za zapošljavanje “robova”? Željeli bismo čuti više. Hvala vam. 

 
- Vidiš Jaya, sva inscenacija je neophodna kada želiš opravdati činjenice koje već postoje, ali su u nekom 
trenutku zataškane za javnost. Vaše elite znaju da će onog dana kada dođe do otvorene interakcije s drugim 
rasama ove informacije pasti u javnu domenu, a ove emisije postavljene za javnost za ovaj cirkus atrakcija 
nisu ništa drugo nego buduće opravdanje za ono što već postoji. Nekoliko tisuća djece koja tamo nisu rođena, 
trenutno se sustavno prebacuje na bržu prilagodbu na marsovsko okruženje, s ciljem formiranja kontrolirane 
populacije za novu koloniju. Elon Musk, Jeff Bezos, između ostalih, samo su protagonisti u ovoj inscenaciji. 
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P - Anthony Sterling Alan Piotrosk, Abraham, Anton, Tibor: Mythi, molimo vas da nas obavijestite o svim 
nebeskim tijelima u našem Sunčevom sustavu, posebno o Marsovim kolonijama, postotku Tiamatove razine 
svijesti, radnjama koje bismo trebali poduzeti kako bismo pomogli u uklanjanju elitne infrastrukture, i Venera' 
napredak u teraformiranju. To bi bilo cijenjeno, a ova informacija bi pomogla meni i onima koji nisu sigurni kako 
fizički i duhovno doprinijeti. Puno svjetla vama, CB, i cijeloj Galaktičkoj zajednici. 

 
- Prijatelji moji, pitanje o Marsu vjerujem da je upravo napravljeno ažuriranje, o razini svijesti Teranaca, ova 
netipična 2020. godina rezultirala je gotovo stagnacijom prosječne razine koja je danas na 38% . Najveći je 
problem što se veliki dio stanovništva i dalje zanosi “službenim” informacijama i čeka da “čudesna cjepiva” 
okončaju sintetičku pandemiju koju ne može poništiti niti kontrolirati nijedna vrsta “cjepiva” koju najavljuju 
vaši laboratoriji. Stvarnost svih ovih akcija je stvaranje savršenog okruženja za inokulaciju velikih hordi 
svjetske populacije nano-komponentama za promjenu DNK, koje se mogu kontrolirati prijenosom digitalnih 
kodova. Djelovanju vaših sadašnjih elita suprotstavljaju se snage predvođene prijateljima i pristašama, pa je 
vaša uloga danas pomoći u podizanju svijesti što većeg broja ljudi o svemu što se događa, te spriječiti da se 
što više njih cijepi od vaše vlade. Što se tiče Venere, njezino formiranje biološke raznolikosti i stvaranje kore 
ide vrlo dobro. Moguće je da ćete imati mogućnost pratiti nekoliko detonacija atmosferskih slojeva viška 
plinova, s velikim bljeskovima svjetlosti vidljivim u tom razdoblju. 

 
P - Maxim: Jednom ste rekli da je rasa, rodonačelnik Azijata, čak i danas najtajanstvenija od svih rasa. Što točno 
mislite da je u njima tajanstveno? Možete li nam reći nešto više o njima? 

 
- Maxim, u stvarnosti su četiri srodne rase posadile sjeme u ono što sada možemo nazvati azijskim rasama, a 
sve su one vrlo povezane s transcendentalnim pokretima meditacije i snagom uma, baš kao što, u mnogo 
manjem obimu, čine i vaši “ redovnici” i današnjeg dana. Ove mentorske rase imaju tendenciju puno 
razmišljati i malo govoriti, što danas nije postala karakteristika mnogih vaših azijskih rasa, koje su se s 
vremenom "pozapadnjile", postajući manevarska masa pomiješana s ostatkom svjetske populacije.  
 
P - Luna Lover: Dragi Mythi: Kako je američka vlada uspjela baciti nuklearnu bojevu glavu na mjesečevu bazu, 
a da je rudarske kolonije nisu unaprijed otkrile? 

 
- Luna Lover, davno su lansirali projektil koji nitko nije očekivao, nikad mirne rase dotičući se vlastitih života, su 
mogli očekivati takvu vrstu napada, do sada i potpuno bez svrhe, koristeći nuklearnu bojevu glavu za nesretne 
"znanstvene eksperimente" vaše vojske. Nakon te činjenice, Mjesec je proglašen zabranjenim teritorijom za 
bilo kakav doživljaj kakav je danas vaš Antarktik. Ista službena pravila za antarktički kontinent usvojena su i za 
Mjesec, bez iznimke. 

 
 

P - Sichi: Mythi, ovdje sada imamo mnogo tehnologija koje se mogu koristiti za veće dobro ili potpuno 
porobljavanje nas ovisno o našem vodstvu kao što su; AI, 5G, ljudski mikročipovi, itd. i čini se da je neizbježna 
točka bez povratka da se oni zlobno koriste jer se čini da većina javnosti još uvijek nije svjesna ovih planova. 
Hoće li GZ intervenirati korištenjem ovih tehnologija kao što ste vi učinili kada je GZ preselio “lošu” elitu s 
drugog nedavnog planeta? 

 
- Sichi, GZ gleda konačnu borbu dobra protiv zla koja se događa upravo u ovom trenutku, a na svakom od 
onih koji su svjesni na ovoj planeti je da se mirno pobune vodeći druge i sprječavajući veliku većinu da 
neizravno surađuje s planovima koje su pokrenule vaše elite. GZ nije odgovorna za bilo kakvo preseljenje 
prognanika na "druge planete", u stvarnosti je to atribucija četvrte dimenzije. Što je GZ saznao o dva planeta 
uključena u ovo preseljenje, ali samo u svrhu praćenja planova u razvoju ovih kolonija nulte razine. 
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P - Jaya: Dragi Mythi, s našom nadolazećom integracijom u GZ, praktički sve što smo ikada podučavani 
akademski, morat će se revidirati. Možete li, molim vas, proširiti ovaj proces, kao i ono što ste nazvali “aktivnom 
inteligencijom” za razliku od “akademske vjerodajnice”? Hoće li samouki ljudi imati bolje prilike da se uklope? 
Molimo pojasnite postupak odabira naših novih voditelja u tom pogledu. Budite dobro i hvala vam. 

 
- Jaya, vaše "akademske vjerodajnice" trenutno su u većini slučajeva rezultat većeg prihoda, statusa, 
prisvajanja informacija među ostalima, a ne stvarnih sposobnosti ili zasluga. Novim vođama neće trebati 
titule, već sposobnost razlučivanja. Nitko se ne očekuje da zna sve, ali da zna gdje tražiti ono što vam je 
potrebno da bi stvari funkcionirale stvar je prosudbe. Informacija neće nedostajati dobronamjernima koji 
žele riješiti probleme društvene i ekološke infrastrukture na planeti, bez favoriziranja bilo koje vrste. 

 
 

P - MegaPavel: Mythi, počele su mi dolaziti misli o tome da se ultrazvuk može liječiti i općenito učinkovito 
koristiti u svakodnevnom životu. Vjerojatno je za izlječenje svake bolesti potrebna vlastita frekvencija. Stoga me 
zanima koja je frekvencija ultrazvuka potrebna za liječenje proširenih vena? Drugi je uklanjanje bubrežnih 
kamenaca? Riješite se soli u dijelovima tijela? 

 

- Prijatelji, ultrazvučne frekvencije se doista mogu iskoristiti za stvaranje idealnog okruženja za danu reakciju 
organizma koja bi pogodovala popravljanju anomalije, ali to nije tako očito kao što pretpostavljate. Biološko 
tijelo je kao svaki stroj, ako zlouporabom prerano istrošite cilindre motora vašeg automobila, neće biti 
nikakve magije da ih ponovno učinite funkcionalnim, samo ih zamijenite. Prednost biološkog tijela u odnosu 
na stroj je moć oporavka i prilagodljivost, kada pokušava pronaći rješenja prema raspoloživim mogućnostima. 
U slučaju problema s cirkulacijom, koji su uvijek uzrokovani konzumacijom transgenih masti, korištenje 
razrjeđivača krvi u kombinaciji s magnezijevim kloridom pomoći će tijelu da traži alternative, što na kraju čini 
da sekundarni cirkulacijski sustavi ispunjavaju operativnije svoju ulogu u tom lokalnom navodnjavanju. 
Magnezijev oksid ćetakođer potaknuti preseljenje otapanjem nepoželjnih kalcifikacija u zglobovima, 
bubrezima, vezikulama, itd. 

 
 

P - Jeffery: Dragi Mythi - Imaju li psihopati pojedinačne duše ili su dio kolektivne duše s grupama podijeljenim u 
"obitelji" ili "krvnoj lozi" i gotovo neprekinute organizacijske/obiteljske jedinice koje su bile utkane kroz našu 
modernu povijest? Jesu li ti ljudi genetski psihopati? Jesu li potomci ovih obitelji pod prirodnim utjecajem ili su 
njegovani prisilom, mučenjem, zlostavljanjem ili drugim metodama? Kako ih reformirati? 

 
- Jeffery, svi savjesni humanoidi imaju pojedinačne duše. U nekim slučajevima, izjava “slični ljudi se privlače” 
odgovara onome što pokušavate dobiti. Mnogi slobodno odlučuju nastaviti u istoj krvnoj liniji kako bi se 
testirali ili promijenili smjer tog dijela, ali obično se na kraju vrate u prethodni začarani krug, a oni koji se 
pokušaju promijeniti na kraju bivaju zanemareni ili eliminirani. Ne možemo učiniti ništa učinkovito, osim 
osjetiti olakšanje što se, kada se deinkarniraju u ovim novim vremenima, neće nastaviti vraćati na ovaj planet. 

 
 

P - DYves: Mythi, pitam se o zakonu "promatrača koji stvara promatrano" prirodno potenciranom u evoluciji 
živih bića kao kriteriju za napredovanje zajednica kroz deset razina unutar GZ. Bi li kvaliteta pitanja koja vam se 
ovdje postavljaju na bilo koji način utjecala na vrstu trenutnih odluka koje GZ ima za nas u ovoj trenutnoj 
procjeni u sve većem broju okrećući naše nade prema vama svemirskim prijateljima i matičnim rasama? 

 
- DYves, ponekad učenik nema prava pitanja jer mu nedostaje prava perspektiva. Majka rasa i GZ to uzimaju 
u obzir, budući da još uvijek nosite naočale koje vam pružaju oni koji ne žele da vidite dalje od određenih 
kutova. Čak ni u svojim najapstraktnijim sanjarenjima, nikada ne podcjenjujte sposobnost GZ da analizira. 
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P - Clark: Je li Zemlja svjesna? Ako je tako, ima li sjećanje/zapis o svemu što se dogodilo od nastanka do danas? 
A ako postoji, postoji li način da se pristupi tim "sjećanjima" i vidi ili možda doživi (bez interakcije)/promatra 
prošle događaje? Nešto poput putovanja kroz vrijeme, ali više poput gledanja snimljenog videa? Hvala na 
odgovoru. 

 
- Clark, prije nego što je regionalni GZ pokrio ovaj sustav, nije bilo podataka o aktivnostima na planeti u 
stvarnom vremenu. Neki se zapisi mogu dobiti dodjeljivanjem drugih rasa koje su ovdje bile prije više 
od 13.000 godina. Iz izvješća GZ, rasa Epsilona Boötisa postavila je u orbitu satelit pod nazivom Crni 
Vitez koji je počeo pratiti svakodnevne aktivnosti ovdje. Zabilježeno je mnogo informacija, a osim ako se 
ne radi o vrlo specifičnim konzultacijama, osobi bi trebalo više od 100 godina za brzi pregled zapisa. 

 
 

P - Karen: Mythi, jesmo li pred više oblika nanotehnologije ili s jednim? Osim cjepiva, možete li podijeliti druge 
načine zaraze stanovništva? Kako se možemo provjeriti imamo li nanotehnoloških implantata? 

 
- Karen, jedini način da se zarazi osoba nanotehnologijom je potkožna injekcija. U hrani ili vodi to je 
praktički nemoguće, jer će se tijelo nositi s njima kako se nosi s prašinom, eliminirajući je u probavnom 
procesu. Da bi nanokomponenta bila učinkovita i funkcionalna, mora biti u kontaktu s krvlju, i sa vožnjom 
kroz vene i arterije, kako bi došla do programiranih mjesta kada se aktiviraju. Nemojte brkati implantat 
(mjerljiva komponenta) s nanokomponentom koja može putovati i kretati se poput mikroskopske 
elektromehaničke hobotnice. 

 
 

P - Marija: Koju su vibraciju i metodu levitacije prakticirali drevni majstori? Za ovo sam 50/50. Vibracija = veća od 
5? Levitacija = moždani valovi koji preusmjeravaju magnetska polja. 

 
- Marija, ovo je vrlo kontroverzna tema. Uređaji koji se koriste za poništavanje gravitacije materijala postoje 
desecima tisuća godina, lako podižu stijene i druge materijale stotine tona, ali kada je riječ o živim bićima 
potrebna je kontrola energetskih kanala, što samo mozak sa vrlo velikom aktivacijom može izazvati. Po mom 
skromnom mišljenju, nije bilo drevnih majstora rođenih na ovoj planeti koji bi zaista mogli učiniti ovakve 
stvari bez vanjske "pomoći". 

 
 

P - Manuel: Koje su terapijske prednosti i medicinske indikacije (1)- GcMAF (faktor aktiviranja makrofaga iz Gc 
proteina) i (2)- MMS (čudotvorni mineralni dodatak), koji je klor dioksid dobiven miješanjem razrjeđenja od 24 
-28 posto natrijevog klorita s 4-5 posto klorovodične kiseline? 

 
- Manuele, postoje stotine i stotine dodataka i aktivatora. Sve ovisi o okolišu u kojem osoba živi, te da li 
stvarno nedostaje sirovine za tijelo. Biološko tijelo je izuzetno funkcionalno kada je u pitanju metabolizam 
onoga što mu je potrebno da bi se održavalo u ravnoteži, pa ako osoba živi na mjestu u kojem nedostaje 
neki nužni element do te mjere da počinje izazivatiorganski sindrom, samo u tim slučajevima indicirano je 
konzumiranje nekog suplementa. Zbog industrijske obrade većine hrane koju danas konzumirate, ono što 
stvarno čini razliku je održavanje vašeg tijela s osnovnim PH i ako možete, pomiješajte dvije žlice 
magnezijevog klorida u jednoj litri vode i uzmite 30 do 40 ml dnevno. dan kako bi se spriječilo nakupljanje 
kalcifikacija na nepoželjnim mjestima u tijelu. To bi bilo dovoljno da tijelo učini ostalo. 

 
 

P - Nikhil: Dragi Mythi, možeš li nam reći nešto o Gautama Buddhi, poput njegovog porijekla i drugih detalja? 
Zašto njegovi spomenici gotovo na svim kontinentima Zemlje? Hvala vam! 
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- Nikhil, osoba poznata kao Buddha bila je "blagoslovljena" na bazi svoje majke rase u Nepalu tijekom 
djetinjstva. Svoju je svijest proširio i aktivirao do te mjere da je tijekom svog vremena živio na razini 1 plus, 
baš kao što su drugi dobili istu obuku u bazi druge drevne rase majke u Tibetu. Bio je značajna osoba za 
svoje vrijeme i odigrao je svoju ulogu u širenju filozofije života kao što su to činili i drugi u Vedama, 
Sumeranima, Atlantidi, Saxa, Inkama i mnogim drugim civilizacijama. 

 
 

P - Michael Norton: Mythi, rekao si u videu 141 "Pozdravi vodu, sok ili hranu prije uzimanja, poželjevši im 
dobro putovanje kroz tvoje tijelo, on će apsorbirati tvoju usklađenost i uvijek će djelovati u tvoju 
korist." Mnoge religije to čine, na primjer: izgovaranje milosti prije jela, privlačenje stvari k sebi dok druge 
stvari odguruju utječući na kvantni fluid oko nas. Bi li to bio oblik kvantnog programiranja naše stvarnosti? 

 
- Michael, budite sigurni da svaki oblik zahvale ide osobama koje su uključene. Misao je kvantni oblik 
očitovanja želja i potreba, a to može utjecati od malih čestica do složenijih formacija, poput ostalih živih bića. 
Stvarnost je konstituirana interakcijama svega što je na istoj ravni, ništa tako beznačajno kao što se može 
činiti ne događa se bez interakcije sa svime i svima oko vas. 

 
 

P - Roman: Mythi, kakva je sudbina zlatne rezerve koja je iznesena iz Rima i kada će doći do kolapsa dolara? 
Koja frakcija PTB pobjeđuje zapadni ili kinesko-azijski? U prošlim razgovorima više puta se govorilo da su 
okruženi i na izmaku snaga, ali kako i dalje kontrolirati barem 80 posto onoga što se događa? 

 

- Romane, stari sustav postoji već tisućljećima, doći će do prirodne inercije kako bi se stvari mogle preokrenuti 
bez da se planet potpuno zaustavi, što bi izazvalo totalni kaos, što nikako ne bi bilo dobro za novi sustav koji 
je pokrenut. Lijek mora iskorijeniti bolest, ali bez ubijanja pacijenta. Ne znam za tih 80 posto koje ste 
spomenuli, ali primijetit ćete eksponencijalno smanjenje učinkovite kontrole starog sustava. 

 
P - Shyner: Kako ćemo najvjerojatnije spriječiti insekte i takve od infiltriranja i oštećenja naših usjeva i 
izvora hrane, prije i nakon žetve, sigurno u bliskoj budućnosti? Generiranje frekvencije? Također kako 
naprednija društva to rade? 

 
- Shyner, planet Zemlja je odsutna, vaša situacija je da se morate boriti protiv vlastitih grešaka u upravljanju 
planetom. kukci i takvi su problemi uzrokovani uglavnom neravnotežom uzrokovanom prirodom planete, 
a stvarno će prestati tek kada je točka ravnoteže blizu postizanja. Naprednija društva ne pate od ove vrste 
problema jer je priroda uvijek vrlo dobro uravnotežena da održava aktivnosti na planeti. 

 
 

P - Tatjana Belova: Mythi, možeš li nam reći nešto o divovskim geoglifima Sibira, Krasnojarskog kraja, Rusije. 
Toliko su velike da su vidljive u punoj mjeri samo na satelitskim snimcima. Hvala vam! Koordinate: 
62.043184, 101.556438 

 
- Tatjana, ove oznake su vrlo stare granice za klasifikaciju ruda budući da su Camelopardalis, između ostalih, 
istraživali ove regije. Servisni brodovi letjeli su senzorima nad tim negostoljubivim regijama i stvarali hijeroglife 
prema onome što se tražilo. U drugim slučajevima kada su se materijali prikupljali i analizirali, male kuglice 
ovih metala ili ruda bile su zasađene na tim mjestima kako bi se završilo razgraničenje. Danas ta istraživanja 
više nisu  dopuštena na ovoj planeti. 

 



523 

P - Uroš: Mythi, moje sumnje kruže oko odgovornih ljudi u GZ. Kada će birokratski ljudi odlučivati što je 
genocid, a što nije? 1 milijun, 10 milijuna, ili moraju biti milijarde? Naša starija braća puna su ljubavi i 
razumijevanja, ali nemaju hrabrosti reći da je dosta? Većina čovječanstva će umrijeti od strane psihopatskih 
vođa, više od 2 milijarde koji će biti progonjeni kao mete elita. Uvjeravam vas da nećemo umrijeti s osmijehom. 
Zato ih molim da ih razbijete u naše ime da zaustavite ovo ludilo. 

- Uroše, tvoji uzvici su razumljivi, ali ne i očekivani u tom trenutku. U GZ nema birokratskog osoblja, a kada 
govorite o genocidu to je zato što nemate nejasnu predodžbu o svemu što je poduzeto da se to spriječi. Ali za 
to mora postojati svjesna suradnja najvećeg dijela stanovništva planeta, jer ako svi odluče ispuniti zahtjeve 
vaših vođa, ne možemo ništa učiniti, samo žaliti i čekati pametnije uskrsnuće nego što možemo nazvati 
ljudski rod Zemlje. Kada postanete svjesni da “dosta je bilo”, čekat ćemo vas raširenih ruku kako bismo 
pomogli u vašem zasluženom i pravednom razvoju. 

P - Tania: Mythi, molim te prenesi poruku članovima GZ-e, uz molbu svih Mythijevih volontera na chatu. Stalno 
pokušavamo informirati ljude o prisutnosti naše svemirske braće, kako bi shvatili da ste tu da pomognete. Ali 
ipak se osjećamo beskorisno bez stvarnih akcija. Iskreno možemo učiniti puno više ako GZ pristane izravno 
uključiti volontere iz svih zemalja. Ovisno o vještinama i razini kvocijenta inteligencije svakog volontera, možemo 
raditi male zadatke i osjećati se ispunjeno. Hvala vam! 

- Tanja i volonteri, ovo je lijepa solidarnost. Vjerujem da ću, čim dođe do otvaranja koji dopušta ovu 
interakciju, prvi postaviti pitanje. Stvarno osjećam da ovdje u ovoj grupi imamo kohezivnu i svjesnu grupu. 
Također želim ponoviti da je ovo jedina grupa s kojom sam održavao komunikaciju, pa se svaka suprotna izjava 
može nazvati "Mitom", a ne Mythi. 

- Znam da volite slaviti kraj svake orbite na planeti, vaša 2020. godina pokazala je kako je lako društveno 
izolirati planet na zadovoljstvo kontroliranih medija, a to je bila najneproduktivnija godina i najveći proboj 
koji su napravile vaše elite. Provjerili su koliko je većina stanovništva još uvijek pod kontrolom, vjerujući da se 
umjetni element može razmnožavati i zaraziti druge ljude. Virus vaše jače gripe modificiran je da napada 
pluća i osjetila okusa predstavljajući se kao "umjetni virus" u slučajevima potvrde smrti od Covida 19, što je 
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zapravo fantazija koja ne postoji. Dakle, vaša će 2021. godina biti godina velikih odluka, a jedna od njih i ne 
dopuštanja cjepiva ni pod kojim okolnostima. 

- Prestat ću obećavati da ću češće dolaziti i zapravo neću ostavljati CB u tužnoj situaciji kada to nije bilo 
moguće,  pokušat ću raditi malo produktivnije kako bih stvorio više slobodnog vremena za ovu grupu prijatelja! 

Ostanite sigurni. 

Video 166 

Odgovori vanzemaljca s Andromede – video sto šezdeset šesti – studeni 2021. 

- Zdravo prijatelji! Naš tim se upravo vratio iz dugog razdoblja rada, u kojem smo kao i uvijek puno naučili u 
kontekstu društvene integracije. Baza Marsa ide unutar planiranog, a mi smo bili sretni što smo opet ovdje. 
Sada  mogu ući dublje u ono što se događa na vašoj planeti. 

- Bilo je vrlo zanimljivo pratiti sve o čemu ste razgovarali. Mi smo cijelo posljednje razdoblje bili raspoređeni 
u maloj galaksiji u kojoj su dva pomalo problematična društva dogovarala prijelaz na razinu 1, i sporo i 
komplicirano društveno izjednačavanje. No, iako je puno posla, već se sve provodi u ta dva društva. U ovom 
procesu društvene savjesnosti u kojem se nalazi vaš planet, društvena demonstracija otpora protiv planova 
vaših elita, vrlo je dobro prihvaćena u analima Galaktičke Zajednice. Nažalost, velik dio vašeg društva radije 
popušta nego da se suoči; Društvenim, ekonomskim pritiskom, pa čak i dovedenim u osjećaj kolektivnog 
samoubojstva, za slabe je lakše suočiti se s kolektivnom smrću, ako se ona dogodi, nego plakati za svima koji 
su prihvatili otići u istiom valu. Svi koji su prihvatili spontano sudjelovanje u ovom planu elita, oni su u ovoj 
inkarnaciji ostali ista jedinstvena ljudska bića, i to neće utjecati u sljedećim inkarnacijama jer se izvorna bit 
kvantne energije neće promijeniti. 

- U slučaju da umrete, vaša šarenica će se nalaziti na mjestu gdje će biti vjerojatnija vaša reinkarnacija. 
Zapravo, svim suputnicima koji su se prijavili i skenirani i upisani u popis volontera, katalogizirana je šarenica. 
Sve će u svojim nadolazećim inkarnacijama pratiti regionalna GZ, koji će ovim kolegama biti "kuma". Od 
malena ćete shvatiti prisutnost mentora koji vam pomažu u budućoj karijeri. To je bilo jedno od pitanja koje 
sam očekivao, jer objašnjava jedan od razloga zašto pratimo razvoj svijesti o ovoj specifičnoj skupini, koja se 
prvenstveno trudi da sve više razumije značenje idealnog konteksta socijalizacije za razinu 1, će biti 
kandidati za razinu 2 u svojim nadolazećim inkarnacijama. 

- Shvatite da lakovjernost ili poslušnost sustavu, za koje se zna da je korumpiran, zanemarivanje 
informiranosti, to ne kategorizira genocid, to karakterizira samoubojstvo onih koji nisu spremni nastaviti na 
planeti za sljedeću fazu. Ovo je prirodno razdvajanje i bit će korisno za formiranje svjesnijeg društva za planet 
Zemlju. U tim dobrovoljnim slučajevima davanja dopuštenja za korištenje vašeg tijela kako drugi hoće, to 
nitko ne može spriječiti (čak ni Galaktička Zajednica), jer svatko ima svoju sudbinu. 
- Pandemija je zapravo inscenirana kako bi ustupila mjesto cjepivima, sa izravnom inseminacijom agenasa 
koji mijenjaju sekvencu DNK, što je konačna namjera vaše kontrolirajuće elite u ovim trenutcima. Virus 
uokviren kao Covid 19 ne postoji fizički, i čak nije virus. Prava "pandemija" je cijepljenje samo po sebi. Što se 
više ljudi cijepi, to će se više širiti i druge patologije koje će se pretvoriti uglavnom u "super bakterije", protiv 
kojih se nemoguće boriti s vašim antibioticima, koji će biti puno smrtonosniji od "supervirusa", koji će 
iskoristiti nedostatak imuniteta svojih cijepljenih domaćina, koji više neće moći računati na operativni 
imunološki sustav. Cijepljeni mogu prenijeti na necijepljene proteine koji su već aktivirani cjepivom, i koji će 
se aktivno miješati i replicirati u imunološkom sustavu necijepljenih, kao i promjeniti njihov DNK, tako da će 
se cijepljeni replicirati iz konačnog proteinskog spoja, do kojeg dolaze aktivna cjepiva. Rezultat u bliskoj 
budućnosti bit će eksponencijalni porast bolesti i sterilizacije, koji će manipulatorima generirati željene 
brojke smanjenja populacije. Konačna namjera je da se eliminiraju svi najslabiji (tijelo i um), a oni koji nisu 
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cijepljeni da mogu preživjeti uz snažnu reakciju svog izvornog imunološkog sustava, mogu zadržati različite 
populacije za društva koja su ostala na planeti. Potpuno pogrešno tumačenje vaših elita onoga što bi bilo 
"razdvajanje pšenice od kukolja" za "dobro" planete, odnosno "oni" su odlučili preuzeti kontrolu nad 
prirodom i prirodnim slijedom stvari, kako bi izazvali smanjenje populacije kontrolirano isključivo njihovim 
parametrima. 5G fizičke i orbitalne mreže pripremljene su za sustavno aktiviranje nanokomponenti koje će 
otpuštati proteine kako bi izazvale promjene u ljudskom genomu regionalno, i po određenim etničkim 
pripadnostima. Potvrđujem da Covid varijante ne postoje, ono što postoji su proteini koji se obrađuju da 
djeluju protiv informacija pohranjenih u imunološkoj bazi podataka ljudskog bića. Struktura ovih proteina 
može biti promijenjena kao rezultat naredbi koje se šalju nanokomponentama koje ih stvaraju. Ove 
specifičnije naredbe šalju se elektromagnetskim valovima 5G mreže (fizičke i orbitalne), na koje reagiraju 
nanokomponente. Šiljci proteina mogu elektrofizički manipulirati raznim strukturama, konstruirajući 
elemente sa stotine posljedica, prema odgovarajućem programiranju, i agregatnom materijalu u cjepivima. 

- Medijska histerija "varijante" Omikron je čista fikcija, da vas sve gurne u obvezna cjepiva, covid 
koncentracione logore i "lijekove" pod oružanom prisilom. Prema Arthuru sa Taus-a (nove planete u 
našem Sunčevom sustavu), nigdje u vašem svijetu ne postoje izolirani uzorci varijante virusa omikron. 

- Jako sam sretan zbog napretka koji je prezentirala ova okupljena grupa prijatelja. Tijekom ovog vremena 
odsutnosti usko sam pratio vaše razgovore, mišljenja i sumnje. Osim toga, mogu priopćiti da je indeks 
savjesnosti porastao na 43 posto diljem planete, zbog lažne pandemije, vremena uvida i traženja informacija, 
je barem toliko bilo pozitivno. To povećava ranjivost vaše elite čineći da gube tlo pod kontrolom. Za one koji 
se daju cijepiti svojom voljnom ili neznanjem ili prisilnim dezinformacijama, ne može se učiniti ništa, osim da 
imaju uspješnu buduću reinkarnaciju. Imajte na umu da će oni koji samo promatraju, ispuniti ono što su 
spremni vidjeti. 

- Mnogi su tražili egzoplanete i planete kompatibilne za ljudska naselja, mogu vam garantirati da tisuće 
postoje u traci od desetak svjetlosnih godina, ali ono što se događa je da samo društva koja žive na svojim 
izvornim planetama i održavaju ih idealnim za društvo koje tamo živi, mogu dobiti pravo koloniziranja 
nove planete kako bi započeli ekspanziju. Poboljšanja sa planeta s boljim uvjetima za tu rasu nedvojbeno 
će odobriti regionalna Galaktička Zajednica. Ovo nije vaš slučaj... Vaš planet ima svu strukturu za 
održavanje humanoidne kolonije sa svim potrebnim točkama za veliki razvoj, tako da će proći još dugo 
vremena dok se  ova briga ne uzme u obzir. 

- Mnogi na vašoj planeti se baš i ne vezuju za upozorenja... Uvijek će biti u iluziji da mogu živjeti u vašem 
"prostoru čudesa" ne zamarajući se za štetu drugih, i vjerovat će svemu što kažu vaši vladari kao da je 
istina,    da uvijek nastave surađivati, i cjepljeni će bit oni koji će biti cigle te konstrukcije, ove elitističke, 
željene i zloglasne Zemlje čudesa. 

- Vidite, ne mogu negirati da GZ znanstvenici mogu pružiti palijativ... tako da su prikupljeni podaci o genomu 
I  imunološkom sustavu nekih zdravih elemenata odabranih iz svake etničke grupe. Problem koji se može 
generirati je da sve generacije ovih etnina imaju iste fizičke karakteristike, što bi inače moglo generirati druge 
probleme u razvoju ponašanja koji su još uvijek pod intenzivnim proučavanjem tijeka problema. 

- Vjerujem da imate dovoljno informacija kao smjernice, i cijenim kako se neke teme razvijaju iz njih... 
Upravo  te stvari ostavljaju ponosnog vašeg starog prijatelja. 

- Bit ću bliže do početka novih misija, ali vjerujem da ćemo imati zaslužen odmor. 

 Držite se dobro! 
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Video 167

ODGOVORI VANZEMALJCA S ANDROMEDE - Video sto šezdeset sedmi - Studeni, 2022. 

- Žao mi je zbog nedostatka kontrole vremena, da budem bliže ovoj grupi prijatelja, a mnogo toga se 
događa u drugim kolonijama u punom razvoju, a to nas vodi do mjesta koja ometaju mogućnost redovite 
komunikacije. S obzirom na brojne kolonijalne posljedice u ovoj regionalnoj GZ, čak povećavamo broj 
raspoloživog osoblja kako bismo povećali integrativne misije. Imali smo transfere između kolonija za 
primjerenost razine kulture što je bila velika radost zbog činjenice da sudjelujemo u ovom posredovanju.

- Prijatelji, kao što sam ranije istaknuo, mnoge su civilizacije prošle kroz razvojna razdoblja na ovoj 
planeti, i morale su biti uklonjene kao cjelina tijekom određenih značajnih evolucijskih ili 
kataklizmičkih događaja. Većina gostujućih otkrića velikih društava koja su misteriozno nestala bez 
razumnog objašnjenja vaše znanosti, napuštajući velike gradove među ostalim objektima, su odnesena 
s planete na druge, u to vrijeme povoljnije u evolucijskom vremenu. Prema analima regionalne 
Galaktičke Zajednice, do vaše godine 2030. moglo bi doći do velikog očekivanog pokreta uklanjanja za 
nekoliko društava koja se trenutno nalaze na ovoj planeti, a ovo je tema za koju nemam posebnu 
dozvolu za spominjanje, ali ovako jedna se kontakt grupa nekada smatrala studijskom grupom, a neke 
pozicije mogu riskirati uključujući i kontekstualne informacije. Budući da zapisi nakon datuma 2030. još 
nisu pravilno spomenuti, čini se da je budućnost povezana s razdobljem planeta nakon 2030. dio skupa 
varijabli koje proizlaze iz ove velike operacije, još nisu u potpunosti definirane u nizu. Po mojoj 
percepciji, moglo bi doći do novog egzodusa drugih kultura koje bi mogle biti preusmjerene na ovaj 
planet za razvojni slijed, nakon što se planet ponovno prilagodi odsutnosti mnogih vaših trenutnih 
kultura i njihovim običajima u prirodi planeta. To znači da nema izumiranja; još uvijek nema 
predviđanja u GZ analima o podacima danim za ovo razdoblje. 

- Ono što se očekuje je da se na ovom pragu vremena ljudska rasa kao cjelina može ponašati na 
najsvjesniji mogući način u integraciji sa što se može dogoditi na razini koja je rezervirana za sljedeću 
fazu civilizacije koja će se nastaviti, ne samo ovdje, nego tamo gdje će biti prebačen da nastavi priču o 
razvoju rase. Kao što već znate, spomenuo sam dvije planete koje će primiti one nivoe manje 
naklonjenih svijesti ... Ali one koje su iznad ovih nivoa do sada nisam spomenuo. Oni iznad ovih nivoa 
bit će dodani naprednijim civilizacijama, s profilom kompatibilnim za mogućnost nastavka razvoja. Ove 
se agregacije također mogu dogoditi fizički, ne nužno procesima reinkarnacije ... i to može biti 
neusporedivo životno iskustvo za većinu onih koji sudjeluju. Kao što znate, planet je bio kolijevka 
stotina velikih civilizacija koje su trenutno mnogo naprednije na mjestima na koja su premještene. Baš 
kao što ste do sada bili premještani tisućama godina kao prognanici iz drugih kultura za ovu nultu 
razinu razvoja, dio trenutne populacije će prijeći na najviši stupanj. 

- Ovo trenutno stanje stvari, da mnoga društva doživljavaju loše upravljanje, neodgovornost, pohlepu i 
ego, ostaci su kolektivne karme, zbog koje ljudi koji su tamo rođeni moraju prolaziti kroz situacije koje 
ne bi željeli, a sigurni su da se ništa ne događa slučajno. Mnoge vaše regionalne vlade svjesne su ovih 
promjena, a mnogo toga što bi trebalo regulirati u kratkim i srednjim rokovima, gubi se zbog 
neizvjesnosti dugoročno neizvjesnih smjerova, jer jednostavno ne vide da su kratki i srednji rokovi oni 
koji će odrediti dugoročne događaje za njihovu budućnost. 

- Kada ljudi upozoreni karmom iz prošlosti svjesno žele da nitko drugi ne prolazi kroz ove situacije, bez 
obzira na klasu, vjeru ili etničku pripadnost, tek tada će ti ljudi biti pušteni u svoju novu "zlatnu eru" 
razvoja o onome što ja uvijek se spominje kao prvi stupanj socijalizacije. 
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- Ono što mogu reći jest da se ljudska rasa kao nasljednik ove planete, počinje intenzivnije 
identificirati, a za koju godinu tu ćemo identifikaciju imati od 50 posto, odnosno do prije vaše 2030. 
godine možemo imati rasu koja može predstavljati Zemaljce u Regionalnom vijeću GZ. 

- Samo da komentiram, ponosan sam na našu bazu na Marsu koja je vrlo funkcionalna, sada, u 
sadašnjem stanju zemlje i atmosfere, naše bio-laboratorije su već uzele mnoge vrste voćnih biljaka na 
aklimatizaciju, insekte poput leptira i pčela, i male životinje koje čine biološku ravnotežu. S energetskim 
poljem možemo ograničiti naše područje na baze otprilike 12x12 kilometara, i da naš biosustav bude 
dostupan svakoj drugoj rasi zainteresiranoj za postignute rezultate. Konzistentnost nove atmosfere 
možete provjeriti bilo kojim amaterskim teleskopom srednje veličine.

- Sada imamo sjedište za naše posade u pojedinačnom grupiranom skupu definiranom kao "operaciona 
baza", koja ne smeta ostalim istraživačkim objektima, i odvojena je od raznih laboratorija, gdje 
kombiniramo strategije, razrađujemo misije i imamo naši osobni iglui za osobne aktivnosti. 

- Kao kuriozitet, prošli smo traverzu objekta koji ste nazvali "OuMuamua", i razgovarali s atonskim 
znanstvenicima koji su nam pojasnili da se radi o starom brodu za prepoznavanje i istraživanje koji putuje 
i još uvijek putuje unaprijed definiranim rutama sa senzorima životinjskog života, atmosfere i minerala za 
ažuriranje Zvjezdanih karata. Neki još uvijek održavaju podatkovnu komunikaciju sa svojim studijskim 
centrima, bez posade i sa automatskim načina rada, skretanjem s gravitacijskih polja, manevriranjem i 
ubrzavanjem, a ovaj je objekt još uvijek ope449) rativan. (prikaz slike na stranici 

- Smatram vas Mantuk-ovim prijateljima, dobrim prijateljima, i samo vas molim da pokušate pridobiti 
ljude iz drugih kultura raštrkane po vašoj planeti kao braću, poštujući razlike i vjerovanja, jer ono što ljudi 
žele je da imati šansu, mir i integraciju. Prestanite slušati neslogu koju stvaraju elementi koji žele 
akumulirati "moć" diktirajući pravila kako bi se društva suočila s drugima kako bi ih sve podjarmila. Ono 
što želimo za našu djecu i prijatelje potpuno je isto u svim društvima koja nastavljaju preživljavati na vašoj 
planetarnoj želji, i što je veća jednakost među ljudima to je veća zastupljenost planete kao 
međugalaktičke rase. 

- Sad kad već imam svoj Iglu u našoj koloniji, uvijek ću morati dolaziti zalijevati biljke ... I tako ću vas češće 
viđati. Imajte strpljenja i budite dobro! 
_________________________________________________________________________________

 "Teška vremena stvaraju snažne ljude, jaki ljudi stvaraju laka vremena, a laka vremena stvaraju 
krhke muškarce koji stvaraju teška vremena" – Tao of CB   




